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Forord 

 

Denne boka ble først publisert som en føljetong på min blogg (johncons-blogg) i 2012 og 2013. 

 

Bærum, 13. mai 2023 

 

Erik Ribsskog 

 

PS. 

 

Når det gjelder tre av denne boken sine kapitler (kapittel 18, kapittel 120 og kapittel 243). 

 

Så var det sånn (på bloggen) at to kapitler, hadde fått det samme kapittel-nummeret. 

 

(Det var to kapittel 18, to kapittel 120 og to kapittel 243. 

 

Viste det seg). 

 

Og dette har jeg i denne jubileums-utgave løst sånn. 

 

At det første kapittelet heter: Kapittel 18 (som på bloggen). 

 

Og så har jeg kalt det andre kapittelet (som feilaktig har fått samme kapittel-nummer på bloggen) 

for: Kapittel 18 (2). 

 

Og det samme når det gjelder kapittel 120 og kapittel 243. 

 

Det har jeg gjort om sånn at det i denne utgaven finnes et kapittel 120 og et kapittel 120 (2). 

 

Og et kapittel 243 og et kapittel som heter 243 (2). 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 1: Innflyttingsfesten 

 

På innflyttingsfesten min, i leilighet 303, i Rimi-leilighetene, i Waldemar Thranes gate 5, på St. 

Hanshaugen. 

 

Så dukka Magne Winnem opp, med sin kone Elin, (husker jeg). 

 

Og Andre Willassen, (fra Gjerdes videregående), og hans dame, (som jeg kun så denne ene gangen 

vel, og ikke husker hva heter nå, dessverre), dukka også opp, husker jeg. 

 



(Hu dama til Andre Willassen, hu jobba vel på CC Matsenter, i Drammen, hvis jeg husker det riktig. 

 

Der hvor Andre Willassen selv jobba som assisterende butikksjef. 

 

Men Rimi kjøpte opp CC Matsenter og CC Storkjøp, (hvor jeg jo hadde jobba, skoleåret 1988/89, 

da jeg gikk på Gjerdes videregående), på den her tida. 

 

Så jeg mener at Andre Willassen, fortalte meg det, på den her innflyttingsfesten, (må det vel ha 

vært), at CC Storkjøp nå hadde blitt til en Rimi-butikk, (den også). 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo vært i 30-års dagen, til Morten Jenker, (fra Rimi), i Avstikkeren, på Bergkrystallen, 

noen år før det her. 

 

Og jeg huska jo det, at han bød på gryterett da. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg kjøpte med et par Diva Grandama-pizzaer. 

 

(Som jo butikksjef Elisabeth Falkenberg hadde sagt, at det var så bra kvalitet på, da). 

 

Og stekte de, under den her innflyttingsfesten, da. 

 

(For jeg fant vel en gammel steikeovn, i kjelleren, i Rimi-bygget der, mener jeg å huske. 

 

En kjeller som var noe lignende av den boden, på Ungbo, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Nemlig at det var sånn, at det var lov å ta det som stod der, av møbler osv., som folk hadde satt fra 

seg der, da. 

 

For han vaktmesteren, han hadde vel visst meg rundt der, den dagen jeg fikk nøklene til leiligheten, 

da). 

 

Noe vel Andre Willassen, hinta litt om, at han ikke syntes var så gildt, vel. 

 

Kanskje fordi at dette var de billigste pizzaene. 

 

(Hvem vet). 

 

Men jeg hadde ikke så god råd, for jeg hadde nettopp kjøpt meg den Toyota HiAce-en, (som jeg har 

skrevet om, i Min Bok 4), og jeg måtte også kjøpe noen nye deler, (som måtte byttes), til den, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre Willassen klagde også over musikken jeg spilte, husker jeg. 

 

For da han skulle gå hjem, så la han merke til det, at jeg hadde en CD med DumDumBoys, som het 

'Splitter Pine', (et album som vi hørte mye på, i Geværkompaniet), stående i CD-stativet, da. 

 

Og da sa Andre Willassen noe sånt som, at 'har vi sitti og hørt på den dårlige musikken, i hele kveld, 

mens du har hatt den CD-en, stående i CD-stativet, hele tida?'. 

 

Noe sånt. 

 

Så Andre Willassen, han var sur på meg da, husker jeg. 

 

Men det var ikke sånn, at jeg hadde nekta han, å kikke gjennom CD-ene mine. 

 

Så det kunne han vel gjort, hvis han ville det, egentlig. 

 

Og forresten så mener jeg å ha lest det, i avisa, eller noe. 

 

At på fester i Norge, så er det vanlig, at verten bare byr på potetgull, eller noe lignende. 

 

Så jeg slo vel egentlig litt på storetromma da, syntes jeg. 

 

Siden jeg stekte pizza, i tillegg til å vel også ha kjøpt potetgull, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Magne Winnem, han klagde også, på den her festen. 

 

For han mente det, at jeg var for diskret, når det gjaldt, å vise frem 'godsakene'. 

 

Eller, det han mente, var at jeg ikke burde gjemme bort de to videospillerne mine. 

 

For de stod i et skap, (som jeg hadde hatt med fra Ungbo vel), under TV-en, (som fortsatt var den 

Mitsubishi-TV-en, som jeg kjøpte, på Spaceworld, (i Drammen), på midten av 80-tallet, som jeg har 

skrevet om, i Min Bok). 

 

For Magne Winnem, han mente det, at jeg burde være macho, (eller 'harry'), og liksom ikke 

'gjemme bort' video-spillerne mine, og videofilmene mine, bak noen skap-dører, da. 

 

Og seinere, så tok jeg vel av de skapdørene. 

 

Og jeg monterte også på noen hjul, under det hylle-møbelet, da. 

 

Sånn at man kunne rulle TV-en, (og de video- og DVD-spillerne som etterhvert stod under TV-en), 



nærmere sitteplassene, i stua der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Elin og Magne Winnem. 

 

Og Andre Willassen og dama hans. 

 

De gikk hjem, mens kvelden, (eller ihvertfall natten), ennå var ung da, (må man vel si). 

 

Og jeg var vel kanskje litt rastløs, da. 

 

Og jeg hadde vel kanskje ikke drukket så mye, innimellom all pizzasteikinga, osv. 

 

Men jeg huska jo det, at jeg nå bodde i Oslo sentrum, da. 

 

(Og jeg følte meg vel kanskje litt kul, på grunn av det her, da). 

 

Så jeg gikk i cirka 10-15 minutter, da. 

 

Nedover Ullevållsveien, som ble til Akersgata, da. 

 

(For jeg visste nemlig veien ned til Oslo sentrum, fra St. Hanshaugen. 

 

For jeg hadde jo liggi over, hos Magne Winnem, 4-5 år, før det her. 

 

Da vi gikk den samme veien, for å hilse på Jan Tore Sanner & Co., i Unge Høyre, under 

valgkampåpninga, i Spikersuppa, høsten 1991. 

 

Siden Magne Winnem og jeg, jo hadde vært med på å jobbe med Unge Høyre sitt 

valgkampprogram, for dette kommunevalget da, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 2)). 

 

Og forbi regjeringskvartalet da, til jeg kom fram til Grensen. 

 

Og når jeg gikk til venstre, i Grensen. 

 

Så var det bare noen meter å gå, så lå det smuget som ledet inn til So What der, på min venstre side, 

da. 

 

Og jeg var jo blakk, etter å ha kjøpt meg bil, osv. 

 

(Det her var vel helt i slutten av januar, (i 1996), vil jeg vel tippe på. 

 

Så jeg venta vel på februar-lønninga, da). 

 

Og derfor, så bestemte jeg meg for å dra på So What, (som lå i det samme lokalet, som diskoteket 

Marylin tidligere hadde ligget i), da. 

 



For jeg mistenkte vel at det var gratis å komme inn der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg stod i køen, utafor So What der, da. 

 

Mens jeg overhørte at noen folk dreiv og baksnakka meg, vel. 

 

For jeg gikk i noen litt dølle klær, (en chinos-bukse og en skjorte), som jeg hadde kjøpt på tilbud, på 

Dressmann, vel. 

 

(De samme klærne, som jeg hadde på meg, på dansketuren, med Rimi Nylænde, forresten. 

 

Da jeg dansa med hu afrikanske dama, på dansegulvet, på Stena Saga der, (var det vel). 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

For jeg hadde brukt mesteparten av pengene mine, på kjøretimer, i månedene før det her, da. 

 

Så jeg så nok ikke så kul ut, i klesveien, da. 

 

Så jeg overhørte at noen folk babla om meg, og sa noe sånt som, at hvis 'sånne folk', skal dukke opp 

her, så må vi kanskje ha cover-charge her. 

 

Noe sånt. 

 

(Uten at jeg vet hva de mente med 'sånne folk', liksom. 

 

Men de mente vel kanskje folk som ikke gikk i kule nok klær, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vel inne på So What der, så gikk jeg ned i kjelleren der. 

 

(Der hvor jeg møtte søstera til Gøril, (fra CC Storkjøp og Høyen), den gangen vel, som jeg var ute 

på byen, (da So What fortsatt het Marylin), for dimmepengene mine, sammen med søstera mi). 

 

So What var helt annerledes enn Marylin da, (for å si det sånn). 

 

Det var gratis inngang, på So What. 

 

(Noe det ikke hadde vært, på Marylin. 



 

Selv om Magne Winnem og jeg, pleide å komme inn gratis der, av dørvaktene da, siden vi var 

stamgjester, eller hva grunnen kan ha vært). 

 

Og musikken, som ble spilt, på So What, det var alternativ rock og indie-musikk, da. 

 

Og brit-pop, som var på frammarsj, på den her tiden. 

 

Jeg ble stående ikke så langt unna dansegulvet, mens jeg drakk av en halvliter, og hørte på den gode 

musikken, mens jeg så meg litt rundt der, og på folka som dansa osv., da. 

 

Ved siden av meg, så stod det ei dame, som jeg begynte å prate med, om forskjellig, da. 

 

Vi prata vel litt om musikk, tror jeg. 

 

Hu hadde litt former da, (må man vel si). 

 

Men ikke så mye at man kunne si at hu var feit, vel. 

 

Og jeg hadde jo drukket, så. 

 

Så det endte med det, at hu dama, ble med meg hjem, til St. Hanshaugen, for å høre på musikk, da. 

 

Og jeg viste henne den 'nye' Toyota HiAce-en min, når vi gikk forbi den, på parkeringsplassen, 

utafor Rimi-leilighetene der, da. 

 

Og vi så igjennom CD-ene mine, da. 

 

Og hu likte Nirvana-albumet mitt, (nemlig 'Nevermind'). 

 

Og jeg hadde også noen andre sanger, som hu syntes at var kule vel. 

 

Nemlig Nick Cave, med sangen 'Do you love me'. 

 

Og Renegade Soundwave, med en sang som het nettopp 'Renegade Soundwave', vel. 

 

(Som var på en CD, som hadde fulgt med et musikkblad, som jeg hadde kjøpt, på Drammen 

jernbanestasjon, den jula, (jula 1994 vel), som Pia og jeg, hadde feira jul, i vannsengbutikken, i 

Drammen, (mener jeg å huske)). 

 

For hu dama her, hu var så glad i alternativ musikk, da. 

 

Og jeg var jo litt bevandret, i den musikk-sjangeren, selv. 

 

For jeg kjente jo Cecilie Hyde, og Lyche-gjengen, fra Drammen, (fra da jeg var russ, på Gjerdes 

videregående), som jo stort sett hørte på alternativ musikk, med band som Depeche Mode og the 

Cure, (og det som verre var, hadde jeg nær sagt). 

 

Så det var ikke sånn at alternativ musikk, var noe helt nytt for meg, akkurat. 

 

Og jeg hadde jo også prøvd å følge meg litt, på musikk-fronten, i de årene, som hadde gått, siden 

jeg hadde blitt kjent med Cecilie Hyde, og de her folka, da. 



 

(Jeg hadde jo kjøpt noen the Cure bootleg-kassetter, på Kensington Market, i London, blant annet, 

på slutten av 80-tallet og begynnelsen av 90-tallet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var jo en stund siden, for meg, (nemlig cirka fem år vel), siden jeg skikkelig hadde pult, (nemlig 

med hu Ragnhild fra Stovner, da). 

 

Så jeg, jeg var jo rimelig desperat, da, (må jeg vel si). 

 

Så derfor, så var jeg vel også rimelig forsiktig, (mener jeg å huske). 

 

(Jeg ville liksom ikke gjøre noe 'galt' da, når jeg først hadde fått ei dame med meg hjem, liksom). 

 

Men plutselig, når vi så gjennom musikken min, så ville hu dama elske, da. 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Da hu syntes at jeg hadde god musikksmak, kanskje. 

 

Noe sånt. 

 

Og da endte vi opp i senga mi, da. 

 

(Som jo var den gamle rammemadrassen, til Magne Winnem). 

 

Og vi klinte og sånn, da. 

 

Og hadde skikkelig forspill da, (heter det vel). 

 

Og det ble ganske hett da, å ligge oppå henne der vel. 

 

Og tilslutt, så var vi så avkledde osv., at jeg bare stakk pikken min inn i fitta hennes, da. 

 

Men da reagerte hu litt, etter et par minutter, (eller noe), da. 

 

Og sa at hu ville at jeg skulle bruke kondom, da. 

 

Og da gikk jeg og fant det, i hylla, som var ovenfor kjøleskapet der, liksom, da. 

 

Og så lå vi å pulte hele natta, da. 

 

Mens vi hørte på Nirvanas Nevermind-album, kanskje fire eller fem ganger, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og mens vi pulte så hørte jeg nesten hele tida piercingen hennes, som hu hadde i tunga. 



 

For den klirra mot tennene hennes da, (husker jeg). 

 

Og så sovna jeg, med kondomen på meg, husker jeg. 

 

Og når jeg våkna, etter et par timer, (eller noe sånt). 

 

Så begynte vi å pule igjen da, husker jeg. 

 

Og da følte hu dama på pikken min, for å sjekke at det var en kondom på den, da. 

 

For aids-frykten, (som hadde begynt på 80-tallet), den var vel fortsatt rimelig i live, på 90-tallet, vel. 

 

(Eller hva det her kan ha kommet av). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker det, at jeg så på hu dama, mens hu gikk nedenfor nedenfor terrassen min, (over 

parkeringsplassen der), på vei mot Bjerregårdsgate og Ullevållsveien, da. 

 

Jeg hadde vel spurt henne, om hu ville ha frokost. 

 

Men det ville hu ikke, da. 

 

Og hu så ikke feit ut, (vil jeg si), fra terrassen min der. 

 

Men hu så kanskje litt frika ut, da. 

 

Hu gikk vel kanskje i svarte olabukser istedet for blå olabukser, (og sånn), da. 

 

(Litt den stilen der, liksom). 

 

Og hu gikk litt rart da, (vil jeg vel si). 

 

Så man kunne nesten se at hu hadde blitt pult da, (vil jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg trengte bare å bo noen få dager, på St. Hanshaugen, før jeg klarte å få med meg ei dame 

hjem. 

 

Noe jeg ikke hadde klart, en eneste gang, på de 4-5 åra, som jeg hadde bodd, på Ungbo, (på 

Ellingsrudåsen), da. 

 



Så jeg var rimelig fornøyd, da. 

 

Og da Magne Winnem og Andre Willassen dukka opp på døra mi. 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Andre Willassen, (og dama hans), hadde vel kanskje liggi over hos Magne Winnem og dem, på 

Bergkrystallen. 

 

Det er mulig. 

 

Og det var sikkert Magne Winnem sin ide, at jeg skulle ha innflyttingsfest der og. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så fortalte jeg dem det, da. 

 

At det var flaks, at dem ikke hadde dukka opp der tidligere. 

 

For jeg hadde hatt ei dame der, da. 

 

Og jeg forklarte også det, at vi hadde hatt sex omtrent hele natta, da. 

 

Og jeg var litt sånn daff, på grunn av det her, da. 

 

Og at jeg ikke hadde fått somla meg ut døra, for å kjøpe meg en avis, engang. 

 

Og Magne Winnem og Andre Willassen var kanskje litt morske og alvorlige, (eller sjalu), eller noe 

sånt, da. 

 

Det er mulig. 

 

Før de stakk igjen, omtrent like raskt som de hadde dukka opp der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 2: Mer fra St. Hanshaugen 

 



På Rimi Nylænde, så fikk jeg en lekse fortalt, av butikksjef Elisabeth Falkenberg, like etter at jeg 

hadde flytta til St. Hanshaugen, husker jeg. 

 

En tilsnakkelse som jeg husker det om, at jeg mislikte veldig, da. 

 

For butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu sa til meg det, at 'nå må ikke du gå ut på byen mye da, selv 

om du har flytta til sentrum'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble jeg rimelig forbanna, husker jeg. 

 

For hva f*en hadde hu med det å gjøre, liksom? 

 

Fritiden min var min, mente jeg. 

 

Og det som telte på jobb, det var hva jeg gjorde på jobb, (mente jeg), da. 

 

Her var det som at butikksjef Elisabeth Falkenberg ønsket å kontrollere meg liksom, (syntes jeg). 

 

Og da fikk jeg sjokk, da hu sa det her, da. 

 

Så jeg svarte ikke noe, da. 

 

For det hu sa, det var så fjernt, fra mitt bilde, av hvordan verden var. 

 

Så jeg ble rimelig satt ut, da. 

 

Skulle hu kontrollere fritida mi også, liksom? 

 

Nei, da begynte jeg alvorlig talt å lure på dømmekraften til butikksjef Elisabeth Falkenberg, må jeg 

innrømme. 

 

Men jeg regna vel med at dette var fordi at hu var fra arbeiderklasse-bakgrunn, (eller noe sånt), 

kanskje. 

 

Hu hadde jo en bror som var kriminell og, så. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at Leif Jørgensen, (som da vel var butikksjef, på Rimi Ljabru), bodde litt lenger 

bort, (fra trappa), enn der jeg bodde, i tredje etasje, i Rimi-bygget, i Waldemar Thranes gate 5. 

 

Leif Jørgensen bodde visst i en like liten hybelleilighet, som meg. 

 

(Det var liksom stue, soverom og kjøkken, i et, og bo-arealet var på bare tjue kvadrat, eller noe, 

vel). 

 



Og det hørte jeg, av Magne Winnem, som dreiv og baksnakka Leif Jørgensen litt da, på 

innflyttingsfesten min, (må det vel ha vært). 

 

For Leif Jørgensen hadde nemlig også en søt, lyshåret samboer, som jobbet som assistent, på Rimi 

Skullerud, (var det vel). 

 

Så Magne Winnem gjorde narr av dem, siden de bodde to personer, på mindre enn tjue kvadrat da, 

(var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For det som skjedde, en av de første dagene, som jeg bodde, i Waldemar Thranes gate der. 

 

Så kom plutselig Leif Jørgensen og samboer-dama hans, på døra mi, da. 

 

Og de ville liksom på besøk til meg, da. 

 

Men jeg var jo helt uforberedt, på det her besøket. 

 

Så det var vel rotete i stua og, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg ville ikke ha noe besøk, da. 

 

Jeg hadde jo nettopp bodd på Ungbo, i 4-5 år, og var glad for å endelig ha litt fred og ro, og 

privatliv, da. 

 

Så jeg lot dem ikke komme inn, da. 

 

For Magne Winnem hadde fortalt meg, hvordan det var på den tida, som han selv bodde, i 

Waldemar Thranes gate 5 der, da. 

 

Og da hadde det visst vært sånn, at alle bare gikk på besøk til hverandre hele tiden, og sånn, da. 

 

(Gjerne ved å gå fra en terrasse til en annen og, tror jeg. 

 

Ihvertfall på fester. 

 

Noe jeg også var med på en gang, (å gå fra en terrasse til en annen), forresten, på en fest jeg var 

med Magne Winnem på, i Waldemar Thranes gate 5, rundt 1991, (eller noe), vel, kom jeg på nå). 

 

Men jeg syntes kanskje at det ble nok Rimi, på jobb, da. 

 

Så jeg orka ikke det, å ha Rimi-folk på besøk, hele tida, da. 

 

Så jeg gadd ikke å slippe inn Leif Jørgensen og hu fra Rimi Skullerud, hos meg, da. 

 

(For det virka som at de ville inn på besøk hos meg, da). 

 



En av de første dagene, som jeg bodde der. 

 

Da måtte det ha vært sånn, at dette var noe som var avtalt på forhånd, mente jeg, da. 

 

Sånn at jeg kunne ha rydda der, og sånn, da. 

 

Jeg hadde ikke venta meg det, at Leif Jørgensen, (eller noen andre), skulle komme på uventet besøk 

der. 

 

(For det skjedde vel aldri på Ellingsrudåsen. 

 

Da ringte vel alltid folk først). 

 

Så jeg hadde det ikke strøkent i leiligheten min, da Leif Jørgensen og samboer-dama hans ringte på, 

da. 

 

Så jeg syntes ikke at jeg kunne slippe dem inn, da. 

 

For da hadde det blitt litt for flaut for meg, siden det vel var litt rotete der, da. 

 

Og da hadde sikkert alle i Rimi, i fem mils omkrets, (eller noe sånt), fått høre om det, at jeg ikke 

holdt orden i leiligheten min, da. 

 

Og noe sånt, det orka jeg ikke, da. 

 

Så da bare stod jeg å skravla litt med det her paret, i døråpningen, til leiligheten min da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde bodd, i Rimi-leilighetene, i noen få uker, (eller noe), kanskje. 

 

Så var det sånn, at jeg møtte hu dama til Leif Jørgensen, (hu fra Rimi Skullerud), i gangen, i tredje 

etasje der, en gang, da. 

 

(Etter at jeg hadde vært og hentet noe tøy i vaskekjelleren, eller noe sånt da, antagelig). 

 

Og da spurte hu meg, om når jeg begynte på jobb, (på Rimi Nylænde), da. 

 

Og jeg svarte jeg det, at jeg begynte på jobb, klokka 13, men at jeg vanligvis pleide å dukke opp der 

en times tid tidligere, (eller noe sånt), da. 

 

Og da svarte hu med det lyse håret, fra Rimi Skullerud, det, at hu begynte på jobb klokka 14, (var 

det vel), og at hu aldri dro på jobb noe tidligere, da. 

 

Så etter det, at hu fortalte meg, om det her, så var det vel sånn, at jeg regna med det, at det normale 

var, å ikke komme på jobb, for tidlig, da. 

 

(Som leder, i Rimi, da). 



 

Det var litt rart kanskje, at jeg, som hadde seinvakt, på Rimi Nylænde, skulle være der klokka 12, 

liksom. 

 

Mens hu kollegaen min, (som sikkert tjente det samme som meg), som også hadde seinvakt, skulle 

være på Rimi Skullerud, klokka 14, da. 

 

Så derfor modererte jeg meg kanskje litt etterhvert, når det gjaldt å komme for tidlig på jobb, da. 

 

Etter å ha prata med hu fra Rimi Skullerud, osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På innflyttingsfesten min, (må det vel ha vært), så fortalte Magne Winnem, (mest til Andre 

Willassen kanskje), om ei, som en gang hadde kastet seg ut, fra en leilighet, i fjerde eller femte 

etasje vel, i Rimi-bygget der, da. 

 

(Mens han nesten gliste litt, vel). 

 

Og da jeg spurte om hvorfor hu hadde kasta seg ut. 

 

Så var det vel ingen som svarte noe særlig, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 3: Heimevernet 

 

Jeg sjekka tjenestebeviset mitt, fra Forsvaret, nå, og den 6. februar 1996, så var jeg på møte, hos 

Heimevernet i Oslo og Akershus, (HV-02), så jeg. 

 

Og dette møtet, det var min første kontakt, med Heimevernet. 

 

Og dette var etter at jeg hadde bodd på St. Hanshaugen, i en uke, eller to, kanskje. 

 



(Noe sånt). 

 

Og grunnen til at jeg ble overført til Heimevernet. 

 

Det var det, at den kalde krigen var slutt, og at mobilisierings-hæren, derfor ble redusert kraftig. 

 

Og mange rep-soldater, (sånne som meg), ble overflødige, da. 

 

Men noen, (muligens kremen?), av de overflødige rep-soldatene, (fra IR4, står det at jeg var i, som 

rep-soldat, på tjenestebeviset mitt), vi ble overført, til en ny avdeling, innen Heimevernet, da. 

 

(Nemlig HV-2018 Støtteområdet, som var en ny avdeling, som ikke egentlig var et geografisk 

område, da. 

 

Men vi skulle hjelpe andre, (geografiske), områder, som trengte støtte, under et eventuelt angrep, 

da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så en dag, før jeg skulle på jobb, på Rimi Nylænde, (var det vel). 

 

Så kjørte jeg med Toyota HiAce-en min, opp til Lutvann da, (heter det vel). 

 

(For vi fikk vel kart og sånn da, i et brev, fra Heimevernet). 

 

Og Lutvann, det lå vel cirka ovenfor Haugerud, (eller den T-bane-stasjoen, som er en eller to T-

bane-stasjon(er), nærmere Furuset, fra Haugerud), hvor jeg jo hadde spilt badminton, (og fortsatt 

spilte badminton), på den her tida. 

 

Så det stedet klarte jeg å finne, da. 

 

Selv om jeg nettopp hadde fått lappen. 

 

Og vi satt i et slags klasserom, (eller om det var en sal), som var rimelig stort vel, oppe på 

Heimevernet sin base der da, på Lutvann. 

 

Og vi fikk informasjon, om hva HV-tjenesten vår, skulle gå ut på, da. 

 

(Og vi ble spurt om noen ville være befal/offiserer da, (og være med på dobbelt så mange øvelse-

dager omtrent vel, osv). 

 

Men det var ikke jeg interessert i da, (husker jeg). 

 

Siden jeg jo jobbet i Rimi, og det var en jobb, hvor det hendte at man måtte jobbe en del ekstra, osv. 

 

Så jeg syntes at jeg var rimelig bundet opp, fra før da, liksom. 

 

Og jeg hadde jo også lederansvar, i Rimi, så jeg syntes nok at det holdt, å ha ekstra ansvar, et sted, 



da. 

 

(Og heller satse på å gjøre det bra der, da. 

 

Og jeg måtte nesten prioritere jobben og karrieren, syntes jeg. 

 

Og jeg hadde jo også den kneskaden min, som vel gjorde, at jeg egentlig ikke skulle ha vært i 

Heimevernet). 

 

Og jeg hadde jo aldri vært i Speidern, for eksempel, så friluftsaktiviteter, (eller hva man skal kalle 

det), ute i skog og mark, det var ikke min favoritt-hobby akkurat heller, da. 

 

Og jeg husket kanskje også den rare patruljen, til sersjant Johansen, da jeg var i Geværkompaniet. 

 

Da jeg holdt på å fryse ihjel. 

 

Så jeg hadde ikke lyst til å være med på mer 'HV-greier', enn jeg strengt tatt behøvde å være med på 

da, (husker jeg)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg sklei litt ut av noen rundkjøringer, da jeg kjørte, fra Lutvann, og til Rimi Nylænde. 

 

(Etter det her HV-møtet, da). 

 

For det var glatt, med en del sørpe, og vinterdekkene på bilen min, de var kanskje ikke så veldig 

bra, da. 

 

(Det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

Og jeg var kanskje litt nervøs og, da jeg kjørte. 

 

For bak i bilen min, så lå det nemlig et AG3 maskingevær, (og 200 skudd), blant annet, (fra 

Heimevernet), da. 

 

For dette skulle jeg oppbevare hjemme da, i leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

Siden jeg nå var med i Heimevernet, da. 

 

Og da jeg kom på jobben, så tok jeg med AG3-en min, inn på tellerommet, på Rimi Nylænde, (og 

låste den inn der), husker jeg. 

 

(For sikkerhets skyld, liksom). 

 

For jeg var redd for at det geværet, kunne bli stjålet, hvis det ble liggende i bilen min da, (husker 

jeg). 

 

Og da var det noen Securitas-vakter, som var innom Rimi Nylænde, med noe veksel, som begynte å 



'bable' om den AG3-en min, (husker jeg at jeg overhørte), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Wenche Berntsen, som jobba som vanlig medarbeider, på Rimi Nylænde, på den her tida. 

 

Hu begynte å prate om det, at hu kjente en kar, som også hadde blitt kalt inn til det her møtet, i det 

nystartede Støtteområdet, i HV-02 da, (husker jeg). 

 

Det var vel mellom 100 og 200 personer, (tror jeg), som hadde blitt kalt inn, for å være med, i denne 

HV-avdelingen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og som var på det møtet, (med mere), på Lutvann, på den samme dagen, som meg, da. 

 

Så jeg klarte ikke helt å skjønne, hvilken person det var, som hu Wenche Berntsen mente, at hu 

kjente der, da. 

 

(Altså, Wenche Berntsen og Marianne Hansen, som begge jobba, på Rimi Nylænde, og som vel var 

venninner, fra før de begynte å jobbe der, vel. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

De var såpass rølpete og tøffe, (og arbeiderklasse-aktige, (eller hva man skal si), virka det som for 

meg, ihvertfall). 

 

Så når Wenche Berntsen, sa til meg det, at hu kjente en, som var i den samme HV-avdelingen, som 

meg. 

 

Så begynte jeg å lure på det, (mener jeg å huske), om det her var en slags tøff og barka halv-

kriminell person, (eller noe sånt), da). 

 

Men det var ihvertfall sånn at hu kjente en annen kar, som også var med i det Støtteområdet 2018 

da, (husker jeg). 

 

(Selv om jeg selv ikke kjente noen, av hverken befalet eller soldatene, som var med i den her HV-

avdelingen da, fra før. 

 

Så det var litt spesielt kanskje, i Heimevernet, hvor det liksom skal være sånn, at alle skal være som 

en kameratgjeng, da. 

 

Så dette er jeg tenker på som litt rart kanskje, ved den Heimevernsavdelingen, nå for tida. 

 

For når man ikke kjenner de andre, i avdelingen. 

 

Siden man ikke bor i samme bydel, for eksempel. 

 



(Men spredd rundt i hele Oslo og Akershus fylker, da). 

 

Så blir det vel ikke som det 'vanlige' Heimevernet, akkurat. 

 

Så da blir det kanskje mer som en konstruksjon, denne typen av heimevern, kan man kanskje lure 

på. 

 

Men på den her tiden, så syntes jeg vel også at det var gjevt, å ha en AG3 hjemme, for eksempel. 

 

Så jeg synes nok at det var for det meste artig da, det å være med i Heimevernet. 

 

Om jeg dro på en ukes rep-øvelse, med Heimevernet, i året, liksom. 

 

Eller om jeg dro på en tre ukers rep-øvelse, med mob-hæren, hvert tredje eller fjerde år. 

 

Det ble vel hipp som happ det, for meg, tenkte vel jeg, da. 

 

Jeg syntes at det å være på øvelsene i felt, (altså i knappetelt, ute i skogen), var verst, når det trakk 

ut i flere uker. 

 

Så jeg foretrakk vel det, å heller være på øvelse, en uke hvert år, enn å være på lengre øvelser, hver 

tredje eller fjerde år da, for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 4: Enda mer fra St. Hanshaugen 

 

Et års tid, (eller noe sånt), før jeg flytta, til St. Hanshaugen. 

 

Så var Magne Winnem og jeg, og besøkte vår tidligere klassekamerat, (fra Gjerdes videregående), 

Andre Willassen, i Drammen. 

 

Dette var nok Magne Winnem sitt forslag, for både han og Andre Willassen, er fra Røyken, da. 

 

(Mens jeg selv er fra Berger, som er et par-tre mil, lengre i avstand, fra Drammen, enn det Røyken 

er, da. 

 

Så jeg var litt sånn 'bonde i byen', det året jeg gikk, på Gjerdes videregående, i Drammen, da). 



 

Og det var vel også Magne Winnem som kjørte. 

 

(Fortsatt i den samme 'pastellblå-aktige' Volvo 'by-bilen' vel, (jeg husker ikke modell-navnet), som 

han hadde hatt, russeåret, på Gjerdes videregående, (cirka fem år før det her vel). 

 

Men Magne Winnem hadde etterhvert kjøpt ut prosent-eierdelene, til sin far og sine brødre, i denne 

bilen, da. 

 

Sånn at han etterhvert ble den eneste eieren, av denne lille Volvo-en, da). 

 

For det her var en stund før jeg fikk lappen og bil, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre Willassen, han hadde fått seg en leilighet, på Åskollen, (eller noe), cirka ved Glassverket, i 

Drammen, så man måtte faktisk kjøre litt langs Svelvikveien da, (eller ihvertfall ut mot Svelvik), for 

å komme ut dit hvor Andre Willassen bodde. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre Willassen, han hadde fått tak i den nye CD-en, til Depeche Mode, husker jeg. 

 

Og det var albumet 'Songs of Faith and Devotion'. 

 

Og da jeg hadde innflyttingsfest, på St. Hanshaugen, noen måneder etter at Magne Winnem og jeg, 

hadde vært på besøk, hos Andre Willassen, da. 

 

Så hadde vel jeg også kjøpt den CD-en, (mener jeg å huske). 

 

Ihvertfall så mener jeg å huske det, at Elin Winnem, sa det, at sangen 'In your room', som var på det 

albumet, var 'fin', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Magne Winnem og jeg, vi prata også om å dra innom en Rimi-butikk. 

 

Som lå nesten ved Rundtom der vel, i Drammen. 



 

(Da vi kjørte tilbake, mot Drammen igjen, fra ved Glassverket der, da). 

 

For å se på den butikken, da. 

 

For Magne Winnem likte vel å studere Rimi-butikker, da. 

 

Men jeg var vel ikke helt med, tror jeg. 

 

Så jeg husker ikke helt om det ble noe av. 

 

Det er mulig at den butikken hadde stengt alt. 

 

For dette var vel en lørdag vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det Andre Willassen, kunne forklare om, på innflyttingsfesten min, på St. Hanshaugen. 

 

Det var vel det, at CC Matsenter hadde blitt til en ICA-butikk. 

 

Og at CC Storkjøp hadde blitt til en Rimi-butikk, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så hvis jeg ikke tar helt feil, så var Andre Willassen assisterende butikksjef, på et ICA supermarked, 

da. 

 

Som tidligere hadde vært ærverdige CC Matsenter, hvor Andre Willassen vel hadde jobbet, siden 

tiden på Gjerdes videregående, og gradvis steget i gradene, da. 

 

(Og hvis jeg ikke husker helt feil, så tror jeg at mora hans, også jobba på CC Matsenter, (på slutten 

av 80-tallet ihvertfall), eller noe sånt, da. 

 

Men det her tørr jeg ikke å si helt sikkert, da). 

 

Men han kom ikke lenger, og begynte å jobbe på et lager, et år eller to etter det her, vel. 

 

Andre Willassen, han prata også om at butikkene i Drammensområdet. 

 

De pleide å sende hverandre grise-fakser, hvor de vitsa med reklamer osv., da. 

 

Blant annet så hadde de fått en faks, sa Andre Willassen, hvor det var noen som hadde laget en 

parodi, over den Møllers Tran-reklamen, som var kjent, på den her tiden. 

 

Og den gikk sånn, 'bestefar tok du for mye Møllers Tran?'. 

 

Også var det noen slags pedofile grisetegninger, (eller noe sånt), ifølge Andre Willassen, på den her 

faksen, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Elin Winnem, hu sa det, at det var det samme for henne, om Magne Winnem jobba i Rimi, eller 

ikke. 

 

(For Magne Winnem hadde begynt å studere på BI, på heltid, da). 

 

Og da Magne Winnem og jeg, var ute og besøkte Andre Willassen, på Åskollen. 

 

Så hadde Andre Willassen vist oss noen bilder, av ei ung kassadame, fra CC Matsenter. 

 

(Noen bilde av henne i bikini vel, på en fin sandstrand, da). 

 

Og da forklarte Andre Willassen det, at det her var ei kassadame, fra jobben hans, (PÅ CC 

Matsenter/ICA), da. 

 

(Altså en av hans 'undersotter', (må man vel si)). 

 

Som han hadde vært sammen med på 'kjærlighetsferie', (sa han vel), nede i Syden, da. 

 

Og det her var ei kassadame som så rimelig fin og sprek ut, mener jeg å huske, (sånn at man nesten 

ble litt sjalu på Andre Willassen, vel), på de her bikinibildene, da. 

 

Og dette var muligens den samme dama, som Andre Willassen hadde med seg, på innflyttingsfesten 

min. 

 

Men det har jeg aldri fått bekreftet, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre Willassen, han fortalte også en litt rar historie, da Magne Winnem og jeg, var og besøkte han, 

ute i Åskollen der, i 1995 en gang, (må det vel ha vært). 

 

Og det var det, at han hver dag, før han dro på jobb. 

 

Ikke rakk å barbere seg, før han dro på jobben, da. 

 

For han stod opp på et sånt tidspunkt, at han måtte velge bort noe, da. 

 

Ellers så kom han for seint på jobben, da. 

 

Så han måtte liksom velge om han skulle kutte ut å dusje, før han dro på jobb. 

 

Eller om han skulle kutte ut å pusse tenna, før han dro på jobb. 



 

Eller om han skulle kutte ut å barbere seg, før han dro på jobb. 

 

Og da kutta han ut å barbere seg, fortalte Andre Willassen, da. 

 

Så Andre Willassen, han hadde altså stokka om, på rutinene sine, fra det skoleåret, som han satt på 

pulten ved siden av meg, (russeåret), på Gjerdes videregående, da. 

 

(Hvis jeg skulle gjette, ihvertfall). 

 

For da pussa han nok ikke tennene sine, om morgenen, tror jeg. 

 

For den ånden, som Andre Willassen hadde, det skoleåret. 

 

Det er den verste ånden jeg noen gang har lukta da, (vil jeg si). 

 

(Og Tim Jonassen, fra Hyggen, han fikk meg jo også med, på å kjøpe en tannbørste og en tannpasta-

tube, i julegave, til Andre Willassen. 

 

Siden han hadde så dårlig ånde, da. 

 

En julegave som det ble min jobb, å lure oppi ranselen, til Andre Willassen, da. 

 

(For Tim Jonassen klarte å overtale meg til å gjøre dette, da). 

 

Siden jeg satt på plassen ved siden av Andre Willassen, da. 

 

Siden dette var den eneste ledige plassen, (mer eller mindre, ihvertfall), i klasserommet, på Gjerdes 

videregående, da jeg dukka opp der, (med en buss fra Berger, som var framme i siste liten vel), den 

første skoledagen da, skoleåret 1988/89.) 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 5: Mer fra den første tiden på St. Hanshaugen 

 

En ting jeg glemte å skrive om, i Min Bok 4, (hvis jeg husker riktig), det var det, at hu Maylinn, 

som etterhvert flytta inn på Ungbo. 

 



Hu hadde en pakistansk venn, i 20-30-åra vel. 

 

Som en gang fortalte til meg, (i stua på Ungbo der), at han hadde jobba så mye, det siste året, så han 

hadde ikke rukket å følge med på klesmotene, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia og meg, vi traff forresten Maylinn en gang, inne på Oslo City der. 

 

(Etter at ingen av oss tre bodde sammen på Ungbo lenger, da). 

 

Etter at Pia og meg hadde vært og besøkt mora vår, (som etterhvert flytta til Drøbak), eller noe sånt, 

kanskje. 

 

Og Pia gikk da bort til Maylinn, (som dreiv og hang inne på Oslo City der, må jeg vel si, at det virka 

som). 

 

Og begynte å prate lavt og alvorlig til henne, da. 

 

(Pia hadde ihvertfall et alvorlig ansiktsuttrykk, husker jeg). 

 

Og det var som at Pia liksom instruerte hu Maylinn, i noe, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Det virka rart, det her, syntes jeg. 

 

Jeg visste ikke at Pia og Maylinn kjente hverandre så godt. 

 

Men de må ihvertfall ha hatt noen felles kjente, da. 

 

Som Pia liksom sladret om, eller noe, da. 

 

Eller om det var sånn, at Pia fortalte Maylinn, om hva hu skulle si eller gjøre, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Maylinn så ikke engang på meg, tror jeg. 

 

Og sa ihvertfall ikke hei eller smilte. 

 

Så jeg sa ikke noe til henne, da. 

 

Men så bare på det her, at Pia liksom dreiv og instruerte henne, da. 

 

Mens hu nesten hviska til hu Maylinn, da. 

 

(Mens Pia som sagt så alvorlig ut, som om at dette var noe viktig, da). 



 

Mens jeg stod like ved siden av dem, i et minutt eller to kanskje, mens Pia prata, da. 

 

Men uten at jeg kunne høre hva Pia sa. 

 

For Pia prata på en utydelig og intens måte, så jeg skjønte ikke noe av det her da, må jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den første natta, som jeg bodde, i Rimi-leilighetene, på St. Hanshaugen. 

 

Så lå vel Axel, (som hadde hjulpet meg å flytte), over på sofaen der, (mener jeg å huske). 

 

Og Axel, han sov lenge på lørdagen, (mener jeg at det her må ha vært), da. 

 

Så jeg gikk en tur ut, for jeg ville vel ikke vekke Axel, da. 

 

Og da gikk jeg også en tur ned Ullevålsveien og Akersgata. 

 

Og videre forbi regjeringskvartalet. 

 

(Som jeg også gjorde cirka en uke seinere vel, på kvelden, etter innflyttingsfesten. 

 

Som ikke Axel var bedt på, for han var vel ikke atten år enda. 

 

Og den festen var vel kanskje mye Magne Winnem sitt prosjekt og. 

 

Det er mulig). 

 

Og rett etter regjeringskvartalet, så lå det en slags billig-bokhandel, på høyre hånd, like før man 

kom inn i Grensen der, husker jeg. 

 

(Hvis ikke den butikken lå enda litt nærmere Karl Johan da, i Akersgata. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg hadde jo nå fått to, (ganske fine, trehvite), reoler, (som stod i leiligheten, da jeg flytta inn), 

og der var det plass til en rad med bøker, nederst, i hver reol, da. 

 

(Selv om jeg vel hadde videokassetter, nederst, i den ene av de to reolene, de første årene, som jeg 

bodde, i Waldemar Thranes gate der). 

 

Så jeg kjøpte et par billigbøker da, i den bokhandelen. 

 

(Som kosta kanskje en tier, per bok, eller noe, da. 

 

For jeg tenkte vel at jeg måtte kjøpe noen bøker da, siden jeg nå liksom hadde fått en bokhylle. 

 



Så så det vel dumt ut, om den hylla var for tom, tenkte jeg nok. 

 

(Selv om jeg nok hadde noen få bøker fra før også. 

 

Men da jeg bodde på Ellingsrudåsen, så hadde jeg pleid å for det meste låne bøker på biblioteket, 

da. 

 

Istedet for å kjøpe de selv). 

 

Men jeg så meg rundt der da, og valgte ut de bøkene, som jeg var mest interessert i, da. 

 

Og jeg hadde vel også det i bakhodet, at min onkel Runar, i Son, han hadde et lite rom, ved siden av 

stua, i den store villaen sin, i Isdamveien, som han brukte som bibliotek, da. 

 

Så jeg tenkte vel kanskje noe sånt, som at kanskje jeg også kanskje skulle prøve å få meg et sånt 

bibliotek en gang, da. 

 

Med andre ord at jeg ønsket å få meg en like stor og fin villa, som onkel Runar, da. 

 

Og at jeg liksom fikk det her som et slags mål, da. 

 

Så etter at jeg flytta til St. Hanshaugen, så begynte jeg å samle litt på bøker, da. 

 

Hvis det var noen bøker jeg fant, som jeg syntes at virka litt artige, da. 

 

Men det var ikke sånn at jeg kjøpte bøker fordi at det var bøker, liksom. 

 

Men det var sånn at hvis jeg fant en artig og billig bok, på et antikvariat eller en brukthandel liksom, 

så kjøpte jeg med meg den da, hvis jeg hadde nok penger i lommeboka, liksom). 

 

Og det var en bok, om hvordan mannfolk, burde kle seg, osv. 

 

Men den var skrevet, på 50-60-tallet, da. 

 

Så jeg tok det som stod der, med en klype salt da, husker jeg. 

 

Men der stod det ting som at menn burde vaske og barbere seg, før man gikk ut døra, og sånn, da. 

 

Og det tolka jeg som at man burde dusje da, før man gikk ut døra. 

 

Noe jeg ikke alltid gjorde på fridagene mine, på Ellingsrudåsen, vel. 

 

(Selv om jeg dusja hver dag før jobb, de siste årene, som jeg bodde der, ihvertfall). 

 

Men på St. Hanshaugen, så pleide jeg å dusje på fridagene også, før jeg gikk ut døra, da. 

 

For jeg bodde i et rimelig snobbete strøk, da. 

 

Det her var vel bare noen få hundre meter, fra der kronprinsen fikk seg leilighet, litt seinere vel. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 



I Ullevålsveien, (eller hvor det var igjen). 

 

Men det stod også at menn burde barbere seg, hver dag, før de gikk ut døra. 

 

Men da huska jeg også at Davidsen, i Geværkompaniet, en gang sa det, at han ikke gadd å barbere 

seg, på søndagene, osv. 

 

Så jeg lurte litt på hva som ble riktig å gjøre da, på 90-tallet. 

 

For den boka var jo skrevet, på 50-60-tallet. 

 

Så det hendte det, at jeg ikke barberte meg, på fridagene mine, da. 

 

(Sånn som jeg hadde overhørt, at Davidsen, (lagfører på kanonlaget), hadde prata om, i 

Geværkompaniet, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 6: Enda mer fra den første tiden på St. Hanshaugen 

 

Hele den veggen, som vendte ut mot terrassen, i leiligheten min, i Waldemar Thranes gate. 

 

Den bestod for det meste av vinduer. 

 

Fra venstre, så var det et rimelig stort vindu, og så en verandadør, og så et mindre vindu, (hvis jeg 

husker det riktig). 

 

Så jeg trengte mange og lange gardiner, for å hindre innsyn, i leiligheten, da. 

 

(Og samtidig skjule Waldemar Thranes gate 3, som var en fraflyttet, stygg og falleferdig bygård, på 

den her tiden). 

 

Men jeg hadde ikke tid og penger, til å skaffe nye gardiner, de første månedene, som jeg bodde der, 

da. 

 

Så jeg hang opp de to 'gjennomsiktige' rød og hvit-stripete gardinene, som jeg hadde fått, av Mette 

Holter, da jeg skulle flytte, til Ungbo der. 

 



(Selv om de ikke var på langt nær lange nok). 

 

Men det trengtes fortsatt fler gardiner, da. 

 

Og jeg hadde fått et sengesett, til jul, noen uker før, (jula 1995), av Christell da, (var det vel). 

 

Og på dynetrekket, (som hørte til det sengesettet), så var det et bilde, av en blond dame, i bikini da, 

(husker jeg). 

 

Som Christell hadde hjalp meg å brette sammen, (husker jeg), på julaften, etter at jeg liksom hadde 

sett på gaven, da. 

 

(Sikkert etter Haldis sitt ønske). 

 

Så jeg hang hu blonde bikini-dama, (som kanskje ligna litt på nettopp Christell), i vinduet, til 

leiligheten min, (som om det var en gardin), da. 

 

Og så et laken, (eller noe), på den siste 'gardin-plassen' da, (var det vel). 

 

(I mangel av noe bedre, å henge der, da). 

 

Og det var kanskje på grunn av at jeg fikk et sånn sengesett, med bilde av en halvnaken 'Christell-

kopi' på, i cirka full størrelse, at jeg turte det, å ringe Christell, fra jobben, på rundt den her tida, for 

å høre om hu ville være med på kino, (noe jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Men det ville hu ikke da, (av en eller annen grunn). 

 

Og jeg fikk vel også noen rare kommentarer, fra de damene, som var på innflyttingsfesten min der, i 

Rimi-leiligheten min. 

 

Siden jeg hadde ei bikini-dame, i cirka full størrelse, hengende foran vinduet, i den lille leiligheten 

min, da. 

 

(Hvis jeg ikke blander. 

 

Og dette var kommentarer, som jeg fikk fra Magne Winnem seinere, da. 

 

Hm.). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når det begynte å nærme seg sommeren, (må det vel ha vært), i 1996, da. 

 

Så fant jeg en Hansen og Dysvik-butikk, nede i Grensen der, (var det vel). 

 

Også målte jeg opp, hvor lange gardiner, som jeg trengte, (fra taket og ned til gulvet nesten), da. 

 

Og så kjøpte jeg fire kongeblå gardiner, (var det vel), i riktig lengde, (tror jeg ihvertfall), i den 



Hansen og Dysvik-butikken, da. 

 

Noe som kom på 500-600 kroner, eller noe sånt, vel. 

 

For Pia hadde vel 'babla' om det, mens vi vel begge fortsatt bodde, på Ungbo der, at det var best å 

ha mørke gardiner da, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg syntes også det, at jeg måtte prøve å finne en 'gutte-farge', da. 

 

Så derfor mørkeblå, (eller om det var kongeblå), gardiner, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på jobben, (på Rimi Nylænde), på den her tiden. 

 

Så var det sånn, (husker jeg). 

 

At Marianne Hansen, sa til meg det, oppå Platået der, (husker jeg). 

 

At, 'du får jo alt på en gang, du'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg skjønte hva hu mente. 

 

For jeg hadde jo nettopp fått meg lappen. 

 

Og jeg hadde jo nettopp kjøpt en bruktbil, for 4000 kroner. 

 

Og jeg hadde jo nettopp fått meg Rimi-leilighet. 

 

(Men den hadde jeg jo stått på venteliste for, i et par års tid, (eller noe sånt), da). 

 

Og jeg hadde jo nettopp fått meg AG3. 

 

Men det var jo på grunn av omorganiseringer, i Forsvaret. 

 

Og jeg var ikke helt enig med henne heller. 

 

For jeg lurte jo da på, om hu Marianne Hansen, hadde overhørt det, at jeg ringte til Christell, og 

spurte henne, om hu skulle være med på kino. 

 

Og om Marianne Hansen trudde at jeg hadde fått meg dame også. 

 

Men Christell ville jo ikke være med på kino. 

 



Så det var jo ikke sånn, at jeg var enig i det, som Marianne Hansen sa, om at jeg fikk alt samtidig. 

 

For jeg var jo fortsatt singel, og hadde jo ikke noe dame, liksom. 

 

Så jeg fikk vel ikke svart noe, tror jeg. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For jeg visste vel ikke hva jeg skulle svare, (siden Christell ikke ville være med på kino da, mener 

jeg). 

 

Og hva Marianne Hansen egentlig mente med det her, det veit jeg ikke. 

 

(Men hu kan være rimelig spesiell noen ganger, da. 

 

En gang, så sa hu for eksempel til Axel, (et par år seinere, i Torggata der, en lørdagskveld), om 

dama hans, (Heidi, fra Son og UIO), at 'suger a da, jeg svæljer også jeg'. 

 

Og da svarte ikke Axel noe, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så Marianne Hansen, hu kan være rimelig spesiell, da. 

 

Så hva hu mente med det her, det veit jeg ikke. 

 

Men hu gikk rimelig nærme da, for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 7: Chinatown Expressen 

 

Den første tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen der. 

 

Så var det noe problem, med at en glassplate, som satt foran, på den steikeovnen, som jeg hadde 

funnet, nede i kjelleren, i Rimi-leilighetene, satt løst. 

 

Så jeg pleide noen ganger å kjøpe middag, i restaurantene, i Bjerregaardsgate, (som var 

parallellgaten, til Waldemar Thranes gate, og som parkeringsplassen, som hørte til Rimi-

leilighetene, munnet ut i). 



 

Og en gang, som jeg stod og venta, på en pizza, hos en italiensk pizzarestaurant, i Bjerregaards gate, 

(på skrått ovenfor DNB, hvor kusina mi Heidi, fra Son, (ikke hu som var sammen med Axel, men 

en annen Heidi fra Son), begynte å jobbe, på slutten av 90-tallet, uten at jeg fikk med meg det, før 

etter at hu hadde jobba der, i et år eller to vel, (og vi begge var i begravelsen til bestemor Ågot)). 

 

Så la jeg merke til en annonse, (i Aftenposten), hvor de trengte sjåfører, for Chinatown Expressen, 

(som nå heter Pizza & Kina Expressen vel). 

 

Og jeg hadde litt dårlig råd, etter at jeg fikk meg bil. 

 

(Og siden jeg ikke hadde steikovn, som virka, osv). 

 

Sånn at det var så vidt at budsjettet mitt holdt, fra en lønning til den neste, da. 

 

Så jeg reiv ut den jobbannonsen, fra den Aftenposten-avisa, som lå i pizzarestauranten der, da. 

 

Og ringte så til Chinatown Expressen, i Frognerveien vel, fra Alcatel-mobilen min, dagen etter da. 

 

(En gang i månedsskiftet januar/februar, i 1996, (kan jeg tenke meg)). 

 

Jeg ble bedt om å møte opp, på Chinatown Expressen i Frognerveien, og parkerte HiAce-en min 

ikke så langt unna da, (for jeg fant det ikke, mens jeg kjørte, da). 

 

Og så måtte jeg gå litt rundt der, for å finne Chinatown Expressen, som lå i en slags bakgård der da, 

(cirka ovenfor McDonalds), må man vel si. 

 

Og jeg dro fram mobilen min, og ringte til han jeg hadde prata med, (da jeg ringte hjemmenfra), 

igjen da, (en kar som viste seg å være en pakistaner i 30-åra vel). 

 

(For det stod noen folk og hang utafor inngangen der, som jeg ikke var sikker på, om jobba der, 

eller ikke, da. 

 

Så derfor ringte jeg bare på mobilen, også kom han sjefen ut, da. 

 

Istedet for at jeg begynte å gå bort til de utlendingene, (var det vel), som hang der, da). 

 

Og han sjefen der, han sa til meg det, (etter at han hørte at jeg nettopp hadde fått lappen vel), at de 

også trengte folk, på Chinatown Expressen, i Eiksmarka, (som er cirka på grensen mellom Oslo og 

Bærum, ikke så langt unna Nordmarka, (som vel antagelig heter nettopp Eiksmarka, så langt vest, 

hvis jeg skulle tippe), vel). 

 

Og han rådet meg til å heller høre med de, om de trengte hjelp, siden det var lettere for meg, å kjøre 

rundt der, siden jeg nettopp hadde fått lappen, da. 

 

Også kjørte jeg enten Hoffsveien, (hvor jeg ikke var sikker på om Christell bodde lenger, for da jeg 

ringte henne, for å høre om hun ville bli med på kino, så hadde hu vært hos storebroren sin Jan 

Snoghøj, (hvor Erik Thorhallsson hadde svart telefonen), på Gulskogen). 

 

Eller om jeg tok av ved Lysaker et sted der, (og kjørte Vollsveien, eller hva den veien het vel), og så 

fant jeg fram til Chinatown Expressen Eiksmarka, da. 

 



(Etter at jeg vel må ha kjøpt meg et kart, på en bensinstasjon). 

 

Og der, så var det en distriktsjef, (eller noe), innom. 

 

Og han sa det, at de hadde så mange ordrer, som var forsinket. 

 

(Det her var en lørdag ettermiddag/kveld, mener jeg å huske). 

 

Så han lurte på om jeg bare kunne begynne, med en gang, og kjøre ut mat, til 4-5 kunder. 

 

For det var helt kaos der, da. 

 

Så jeg begynte med en gang å kjøre rundt, i Oslo Vest og Bærum der, da. 

 

Og jeg måtte spørre meg litt fram, i Stabekk der vel, (og sånn), da. 

 

Og surra litt da, med å finne fram, (noen ganger). 

 

Men dette var ordrer som allerede var over en time gamle, da. 

 

Så alle pengene jeg fikk, det var liksom en bonus, da. 

 

For kundene, de kunne da kreve det, å få maten gratis, da. 

 

Så han distriktsjefen, han var fornøyd da, når jeg dukka opp der igjen, med litt penger ihvertfall, da. 

 

Også avtalte vi at jeg skulle jobbe der, hver søndag da, (siden jeg jo jobba heltid, på Rimi Nylænde, 

og mange av de som jobba fast, på Chinatown Expressen Eiksmarka der, de likte ikke å begynne så 

tidlig, som klokka 13, på søndagene, så de ble mer fornøyde, når de fikk fler folk, som jobba 

søndagene der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det stod en kassettradio, (eller om det bare var en bilradio), i den HiAce-en, da. 

 

Så jeg pleide å høre på en nærradio, når jeg dreiv og kjørte rundt, med kinamat, i Oslo Vest og 

Bærum der da, på søndagene. 

 

Og to sangen, som jeg fortsatt husker, at det var liksom 'digg', å høre på, mens man kjørte, (og som 

var nye, på den her tida). 

 

Det var Savoy, med sangen 'Velvet'. 

 

Og en sang som het 'Lucy's Eyes', med et band som het Papermoon, (eller noe), vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Den DNB-filialen, i Bjerregaardsgate. 

 

(Der hvor kusina mi Heidi jobba, på slutten av 90-tallet). 

 

Det var den samme bank-filialen, (hvis jeg ikke tar helt feil, ihvertfall), hvor hu Margrethe, 

(elskerinna til faren min), fra Bislett, (og 'Dalom'/'Gokk'/Vestlandet), tok ut penger, i minibanken, 

(da søstera hennes kjørte), den gangen jeg var med faren min og Margrethe, til Fredrikshavn, med 

Stena Saga, (var det vel), på begynnelsen av 80-tallet, (som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 8: Mer fra Chinatown Expressen 

 

De som drev Chinatown Expressen Eiksmarka, det var en ung, kinesisk dame, og faren hennes. 

 

De bodde på Veitvet, (eller noe), og et par søndager, så spurte de meg, om jeg kunne kjøre de hjem, 

etter jobben, (husker jeg). 

 

Da satt datteren i midten, foran, i HiAce-en min, og faren satt på setet til høyre, da. 

 

Og også en annen medarbeider satt på til sentrum, etter jobben en gang, (husker jeg). 

 

Det var vel også en kineser, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg husker at han lo litt, da jeg fortalte han det, at jeg bare hadde hatt lappen, i et par måneder, 

da. 

 

(Etter at han spurte meg om det, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

En gang, etter at jeg hadde jobbet ferdig vakta mi, en søndag, (må det vel ha vært). 

 

Så spurte hu unge kinesiske dama, (må det vel ha vært), om jeg ville kjøpe med noe mat der, for å ta 

med meg hjem, da. 

 

(For vi som jobbet der, vi betalte bare cirka tjue kroner, for en rett, som kundene betalte cirka 100 

kroner for, da). 

 

Og da ringte jeg søstera mi, Pia, (husker jeg). 

 

Og spurte henne, om hu ville ha noe billig kinamat, da. 

 

Og da svarte hu det, at hu skulle ringe tilbake. 

 

Også gikk det et minutt eller to, da. 

 

Også ringte hu tilbake, og da ville hu ha en rett som het 'and i satesaus', (husker jeg). 

 

Men Chinatown Expressen, de førte ikke den retten da, så jeg foreslo kylling i karrisaus, (var det 

vel), istedet. 

 

Også dro jeg vel innom Pia, i Tromsøgata, (dette var vel muligesn på hennes andre adresse der, for 

hu flytta etterhvert litt lenger bort i gata der, til en to-romsleilighet, som hu leide privat da, og ikke 

av Ungbo). 

 

(Selv om jeg følte meg litt dum, husker jeg. 

 

For jeg hadde jo ikke spurt, om Negib, (hennes samboer fra Etiopia), skulle ha noe kinamat. 

 

Fordi jeg var ikke sikker på, om det var greit liksom, å bestille mange retter, til redusert pris, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn der, at hvis man hadde jobbet en hel dag, og ikke hadde noen for sene leveringer, 

sånn at kundene fikk maten gratis. 

 

Så fikk man en pakke kinamat, av valgfri type, gratis med seg hjem da, som kveldsmat. 

 

Og en søndag, da jeg hadde begynt, klokka 13, vel. 

 

Og jobba til klokka 22, (eller noe), vel. 

 

Så hadde jeg hatt 8-10 leveringer, (eller noe), da. 

 

Og før jeg kjørte avgårde med de to siste. 

 



Så spurte hu unge kinesiske dama, (som var sjef der), om hvordan mat jeg ville ha gratis, da. 

 

(Siden jeg ikke hadde hatt noen for sene leveringer da, regner jeg med). 

 

Også kjørte jeg med de to siste leveringene, da. 

 

Som var på ganske greie adresser, vel. 

 

Sånn at det ikke virka som at det ville bli noe stress, liksom. 

 

Men jeg var kanskje ikke våken nok, da. 

 

For det hadde gått ganske greit, med de andre leveringene, den her dagen, da. 

 

Også ringer Magne Winnem, på mobilen, akkurat da jeg stopper bilen, før jeg skal levere den siste 

leveringen, da. 

 

Og så babler Magne Winnem om ditt og datt, så lenge, at når jeg skal levere den siste leveringen. 

 

Så har det gått litt mer enn en time, da. 

 

Sånn at kunden forlangte å få middagen gratis, da. 

 

(På en streng måte, vil jeg vel si). 

 

For vanligvis, så var de fleste folka, som jeg leverte til, ganske 'runde'. 

 

Det var sånn, at jeg lærte på pauserommet vel, (må det vel ha vært), av de andre sjåførene da, at 

hvis man var litt for seint ute, så kunne man ringe kunden, og si fra at man kom cirka 15 minutter 

for seint, (eller noe), da. 

 

Og så spørre om det var greit. 

 

Og det måtte jeg gjøre, noen få ganger, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og da var det sånn, at de fleste bare betalte likevel, da. 

 

Og ikke tenkte på dette, med å få maten gratis, da. 

 

For det var jo en sånn garanti, hos Chinatown Expressen, om at man fikk maten gratis, hvis det tok 

lenger enn en time, å få maten levert, da. 

 

Og da jeg kom tilbake, så ble nok de som drev stedet sure, da. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Siden jeg ikke hadde rukket fram, med den andre leveringen, innen en time, da. 

 

Men jeg brukte jo den samme mobilen privat og på jobb. 

 

Siden dette jo var i 1996, og på den tiden, så var det ikke sånn, at det var vanlig for alle, å ha mobil 

da, (sånn som det er nå for tida). 



 

Så å ha to mobiler, det var vel rimelig uvanlig, på den her tiden, tror jeg. 

 

(Ihvertfall bare på grunn av en søndagsjobb). 

 

Og jeg sa vel fra til Magne Winnem om at jeg var på jobb og, tror jeg, da han ringte. 

 

Men han skulle vel absolutt bable om noe, da. 

 

Og det hendte en eller to ganger i måneden kanskje, at Magne Winnem ringte meg, for å bable om 

alt mulig, da. 

 

Og det var vel ikke like ofte, at jeg ringte han, tror jeg. 

 

Så Magne Winnem, han likte å skravle da, for å si det sånn. 

 

Så han kjeda seg kanskje litt da, eller så var han litt nedfor, kanskje. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hvis det da var noe jeg lurte på, så nevnte jeg det kanskje det, for Magne Winnem, da. 

 

For å høre om hvordan han ville ha løst et problem på jobben, eller hvordan datamaskin han ville ha 

kjøpt, liksom, (for å ta noen eksempler). 

 

Men det var ikke sånn at jeg egentlig trengte Magne Winnem sine råd, om ditt og datt, hele tiden, 

liksom. 

 

For jeg pleide å finne ut av ting selv og da, (for å si det sånn). 

 

Men når Magne Winnem ringte og skulle skravle liksom. 

 

Så kunne jeg jo like godt spørre han om råd, hvis det var noe spesielt, som jeg lurte på, og som jeg 

hadde i hue liksom, da. 

 

Men det var ikke sånn at jeg nødvendigvis fulgte de rådene, som Magne Winnem ga, da. 

 

Det var ikke noe automatikk, i det, liksom. 

 

(For å bruke et sitat fra min seinere distriktsjef, Anne Neteland). 

 

Det kunne nok tenkes at jeg fant en annen, (og muligens bedre løsning), på dette problemet, selv 

også, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De kineserne, som jobbet, på Chinatown Expressen der. 

 



De spiste ikke den samme kinamaten, som Chinatown Expressen solgte, (husker jeg), til lunsj, osv. 

 

Men de lagde noe suppe, (eller noe), mener jeg å huske, da. 

 

Også så spiste de alle samtidig da, inne på spise/sjåfør-rommet der, på Chinatown Expressen 

Eiksmarka, da. 

 

Så det er mulig at de fleste av de kokkene osv., som jobba der, var i slekt. 

 

(Siden de alle satt ved siden av hverandre, ved bordet, og spiste mat fra de samme grytene liksom 

da, mener jeg). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 9: Enda mer fra Chinatown Expressen 

 

På Chinatown Expressen så var det noen kolleger, som jeg husker ennå. 

 

Jeg husker ei dame, med lyst hår vel, (og som sikkert var fra Bærum eller Oslo Vest, hvis jeg skulle 

tippe), i 20-årene, som jobba som sjåfør der. 

 

Hu pleide noen ganger å gi meg råd. 

 

En gang så spurte de kinesiske kokkene meg, om jeg ville kjøpe noe pause-mat der. 

 

Og jeg spurte om det var noe de kunne anbefale, av retter der, da. 

 

(For jeg var kanskje litt stressa, da). 

 

Og da brøt hu 'Bærums-dama' inn, fra sjåfør-rommet, (for de kinesiske kokkene svarte ikke noe), og 

sa noe sånt, som at hu selv pleide å kjøpe biff, hvis hu hadde jobba mye og var sliten, (eller noe). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Hu Bærums-dama, hu kjørte også sin egen bil, (husker jeg). 

 

I motsetning til han andre faste, (en gutt i slutten av tenårene, med mørkt hår vel), som også jobba 

der. 

 

Han andre faste, han kjørte Chinatown Expressen sin bil, da. 

 

Så han fikk bare cirka ti kroner, per levering, da. 

 

Til forskjell fra oss som eide bilen vi kjørte med, vi fikk cirka 30 kroner, per levering, (som også 

skulle dekke bensin og slitasje på bilen), da. 

 

Så han som kjørte Chinatown Expressen sin bil, han måtte jo omtrent slite ræva av seg, (som man 

vel sier), for å tjene en brukbar månedslønn da, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han tenåringsgutten, han var litt 'på' meg, etterhvert der, husker jeg. 

 

Fordi jeg hadde jo nettopp fått lappen, og var ikke kjent, i Oslo Vest og Bærum. 

 

Så jeg rakk bare å ta med meg to ordrer av gangen, (for man måtte levere disse, innen en time, da). 

 

Og da var visst det så fælt da, for de andre som jobba der. 

 

(For jeg husker at jeg overhørte, at han tenåringsgutten dreiv og baksnakket meg, (fordi jeg bare tok 

to med meg to ordrer, av gangen), til han distriktsjefen der, en søndag, (var det vel), som han 

distriktsjefen også måtte jobbe der, da). 

 

Men grunnen til at jeg fikk jobben, det var jo fordi at det var kaos der, og de desperat trengte nye 

sjåfører. 

 

Og jeg sa vel fra om det, at jeg nettopp hadde fått lappen, og ikke egentlig var kjent der. 

 

Og det dem egentlig trengte meg til der. 

 

Det var for å holde hjulene igang, fra klokken 13 til neste mann dukka opp der, i 15-tida, på noen 

søndager. 

 

Sånn at de faste kunne sove ut litt, på noen av søndagene, da. 

 

(Det var ihvertfall det som hu unge kinesiske dama, sa til meg, at dem trengte meg for). 

 

Og den oppgaven klarte jeg greit, da. 

 

(Synes jeg selv, ihvertfall). 



 

For det var ikke så mange bestillinger, før klokken 15, på en søndag, liksom. 

 

Og de satt meg vel kanskje opp fra klokken 13, hver tredje søndag, eller noe, da. 

 

Men for min del, så kunne jeg sikkert ha begynt klokken 13 oftere. 

 

For jeg var jo vant med å begynne, nettopp klokken 13, på Rimi Nylænde. 

 

Men hu unge kinesiske dama, hu snakka ikke så bra norsk, da. 

 

Eller, hu spurte meg vel heller ikke om det her. 

 

Men hu gikk ut fra at jeg helst ville begynne klokka 15-16 da, (virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Så det virka som for meg, at de andre der helst ville begynne, på den tida, (på søndagene, 

ihvertfall). 

 

Og det virka som på hu unge kinesiske sjefen der, (synes jeg), at dette var nesten et ømt tema, da. 

 

Som de hadde diskutert mye der, fra før, antagelig. 

 

Så derfor jobba jeg bare de tidene, som jeg ble satt opp der, da. 

 

(Og tilbydde meg ikke å ta alle 13-vaktene, for eksempel). 

 

For jeg ville liksom ikke lage noe drama der, da. 

 

For det virka som at det hadde vært en del drama rundt de 13-vaktene, på søndagene, fra før, 

liksom. 

 

(Sånn som det virka som for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så kræsja, (eller bulka), han tenåringsgutten bilen til Chinatown Expressen, husker jeg. 

 

Og da husker jeg det, at han satt og klaget, inne på sjåfør-rommet der, da. 

 

For han skulle visst da bli trekt i lønna si, for verkstedregninga da, (mener jeg at han klagde om, 

ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var også sånn, at jeg fikk klage en gang, (av enten hu kinesiske dama eller noen andre der vel). 

 

Fordi at jeg trykte for ofte, på den knappen, som sjekka om noen nye ordre, hadde dukka opp der. 

 

For det kosta en krone, for hver gang man trykket da, fikk jeg høre. 

 

Så man kunne ikke trykke en gang i minuttet liksom da, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Men det var liksom ikke noe fast regel da, (hvis jeg skjønte det riktig), for hvor ofte man skulle 

trykke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så var det sånn, at hu Bærums-dama, sa det, da jeg dukka opp, inne på sjåfør-rommet der, 

(etter en levering vel). 

 

At hu lurte på om hu også skulle skaffe seg et 'vrak', for å kjøre med, på jobben. 

 

For hu mente at det ville bli mer lønnsomt, enn sånn som hu dreiv på nå da, (sånn som jeg skjønte 

det, ihvertfall). 

 

Men da ble jeg litt irritert, (husker jeg), for da syntes jeg at det var som, at hu kalte bilen min for et 

vrak, da. 

 

Og det likte jeg ikke da, husker jeg. 

 

(Selv om det vel var en del bulker osv., i den Toyota HiAce-en. 

 

Etter kjøringa til tremenningen min, Øystein Andersen, og Glenn Hesler, som hadde hatt den bilen 

før meg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En søndag, som jeg jobba sammen med hu Bærums-dama, blant annet. 

 

Så var det sånn, at noen karer, i begynnelsen av 20-åra, ut mot Blommenholm der, dreiv og bestilte 

noe mat, fra Chinatown Expressen, (husker jeg). 

 

Jeg kjørte dit, (for jeg hadde ikke noe å gjøre, da). 

 

Og jeg syntes at det så ut som at disse kara var litt skuffa, da jeg dukka opp der, med maten, da. 

 

Og da jeg kom tilbake til Chinatown Expressen igjen. 

 



Så fortalte hu Bærumsdama med det, at det her var noen karer, som hu hadde møtt på byen, (eller 

noe). 

 

(Og det var vel også ei annen dame, på jobb, den søndagen vel. 

 

Som liksom hang sammen, som erteris nesten, da). 

 

Og hu Bærumsdama lurte på, om jeg hadde kommet greit fram dit, da. 

 

Og jeg fortalte det, at jeg hadde bomma litt på avkjøringa, da. 

 

(Mest for å ha noe å si, da). 

 

Og plutselig, så hadde jeg sett det, at det stod Blommenholm på et skilt, (fortalte jeg). 

 

Og da hadde jeg snudd, (for da skjønte jeg at jeg hadde kjørt for langt), forklarte jeg, da. 

 

(Blommenholm, det var et av de få stedene i Oslo Vest og Bærum, som jeg visste sånn cirka hvor 

var, fra før, forresten. 

 

For det var der Magne Winnem hadde dratt meg med på fest, (hos noen Rimi-damer), et par ganger, 

som jeg har skrevet om i Min Bok og Min Bok 2). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg la også merke til det, (husker jeg). 

 

At disse 'Blommenholm-nabo-kara'. 

 

De bestilte enda en bestilling, en time eller to seinere, da. 

 

Men da ville ikke jeg røre den bestilingen, (husker jeg). 

 

For jeg trodde at de damene ønsket å levere den, da. 

 

Siden de dreiv og spurte om de her kara da, og nesten var litt sånn fnisete vel, siden noen de hadde 

møtt på byen, bestilte mat fra der de jobba, da. 

 

(Jeg var jo fra Bergeråsen, mener jeg. 

 

Så jeg ville liksom ikke ødelegge for mye for 'parringsleiken', til de lokale Bærumsungdommene, 

da. 

 

(For jeg følte meg litt som en outsider der, må jeg innrømme). 

 

Så jeg prøvde liksom å ligge litt lavt da, (og ikke ødelegge for mye, for Bærums-folka), liksom. 

 

Når disse Bærumsdamene, (på jobben), dreiv og prata om de her karene, som de hadde møtt på 



byen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Bærums-dama, hu fortalte meg seinere, (uten at jeg hadde bedt henne om å gjøre det, vel), 

om hvordan trafikkøyer, så ut på bilkart osv. da, husker jeg. 

 

Og jeg hadde vel også et kart, hvor indekseringen, (altså jeg tenker da på rutene, som het noe fra A 

til Å, (eller noe), og også noe fra 1 til 20, (eller noe), vel). 

 

De greiene der, det tror jeg var forskjellig, på det kartet jeg hadde, og det kartet, som Chinatown 

Expressen hadde. 

 

Så jeg måtte kanskje stoppe og se på kartet, noen fler ganger, enn det de andre som jobba der, måtte 

da. 

 

Men jeg jobba der jo bare på søndagene. 

 

Så jeg tenkte vel det, at det var vel ikke så farlig, om jeg kjørte etter et annet kart, liksom. 

 

Jeg jobba der jo bare i tre-fire måneder, (eller noe), og. 

 

Og bare en dag i uka, (med rimelig få unntak, vil jeg si). 

 

Så jeg jobba der vel bare en 15-20 vakter, (eller noe), vel. 

 

Så dette var vel ikke et arbeidsforhold, som det var noen grunn, til å gjøre et stort nummer ut av, 

mente vel jeg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

En søndag, som jeg jobba, på Chinatown Expressen Eiksmarka der. 

 

Så så jeg forresten to svære elger, langs veien, ved Øvrevoll Galoppbane der. 



 

Når jeg var på vei opp til Chinatown Expressen igjen, etter en levering, (var det vel). 

 

Noe jeg fortalte om, til hu Bærums-dama og de andre, inne på sjåfør-rommet der, da. 

 

Men da var det vel ingen som sa noe særlig, tror jeg. 

 

Selv om hu Bærums-dama kanskje smilte litt, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 10: Og enda mer fra Chinatown Expressen 

 

En gang som jeg dreiv og kjørte kinamat, for Chinatown Expressen. 

 

Så klarte jeg forresten å glemme igjen en sånn thermo-dunk, (som maten ble oppbevart i), hjemme 

hos en kunde-familie. 

 

Også husket jeg det, på veien tilbake til Chinatown Expressen, (var det vel). 

 

Også kjørte jeg tilbake til kunden, og så fikk jeg den dunken tilbake, da. 

 

(Selv om kunden virka litt sur, må jeg vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En kunde, som bodde ut mot Snarøya, (var det vel). 

 

Hu ville bare at vi skulle legge maten, ved postkassa, (som lå nederst i en slags sti, som ledet opp til 

huset, da). 

 

(Noe jeg syntes at var litt rart, husker jeg). 

 

Og så lå det penger, (inkludert litt driks), i postkassa, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det hendte at jeg fikk litt driks. 



 

Gjerne en femmer eller en tier, vel. 

 

Og noen ganger litt mer, kanskje. 

 

Så selv om lønnen var ganske lav. 

 

Så ble budsjettet mitt mye bedre, av å ha denne jobben, (husker jeg). 

 

For jeg fikk jo ofte billig eller gratis mat, på søndager. 

 

Og jeg jobba jo, så jeg rakk jo ikke å bruke så mye penger, liksom. 

 

Og jeg fikk jo litt lønn og litt driks også, da. 

 

Så jeg trivdes egentlig ganske greit, med den her ekstrajobben. 

 

Men jeg vet ikke om det hadde vært noe særlig, å hatt denne jobben, som en heltidsjobb. 

 

For det var dårligere betalt enn å være assisterende butikksjef, i Rimi, da. 

 

(Ihvertfall for meg som nettopp hadde fått lappen). 

 

Men som ekstrajobb, så var det greit da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også noen bedriftskunder, (husker jeg), nede ved Lysaker, (var det vel). 

 

Og der var det litt kjedelig, å levere mat, (husker jeg). 

 

Det jeg spesielt husker derfra, det var en forretningskvinne, som var litt sånn kald da nesten, (eller 

hva man skal si). 

 

Og det som var, det var at de bedriftskundene, de fikk man aldri driks av, da. 

 

Så det var ikke så utrolig artig, å levere til de, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg leverte også kinamat noen ganger, til taxi-sentralen, i Bærum, husker jeg. 

 

(Langs E18, eller noe, vel). 

 



Og en gang, så spurte hu kinesiske sjef-dama meg, om majones var cirka det samme, som remulade. 

 

(For de hadde ikke remulade, da). 

 

Og så sa jeg at det var cirka det samme, da. 

 

(Siden de ble solgt i de samme pakningene, og var fra samme produsent gjerne, nemlig Mills. 

 

Huska jeg fra Rimi, da). 

 

Men hu dama, (fra taxi-sentralen i Bærum), som bestilte den retten, med remulade. 

 

(Og som fikk majones). 

 

Hu bestilte ikke neste gang da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så da fikk jeg litt dårlig samvittighet, (husker jeg), siden jeg hadde sagt feil, til hu kinesiske dama, 

om det med majones og remulade, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Et sted, som jeg leverte kinamat, så hadde de en hest, husker jeg. 

 

Så jeg måtte huske å lukke igjen porten da, (sa han faren i huset), for de hadde en hest der osv., da. 

 

Så svarte jeg bare at jeg skulle gjøre det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så det var mange ganske rike folk, som bestilte kinamat, da. 

 

Og et sted, så hadde de vel en sønn, som satt og spilte på piano eller klaver, (mener jeg å huske). 

 

Og et annet sted, så var trappetrinnene så lange, (eller hva det var igjen, det var kanskje mørkt der), 

at jeg snubla i trappa, da. 

 

Sånn at noe av sausen, på kinarettene, rant ut i trappa, da. 

 

Men de som bodde der, de var hyggelige da. 

 

For jeg begynte jo å prøve å tørke av trappa, med noe tørkepapir, eller noe sånt, da. 

 

For å få bort sausen, da. 

 



Og da gliste han som hadde bestilt kinamat skikkelig, husker jeg. 

 

Så da var jeg ikke sikker på, om jeg dreit meg ut, eller ikke, (husker jeg). 

 

Så da bare slutta jeg å tørke opp sausen, da. 

 

Og de sa vel at det gikk greit. 

 

Og at de skulle plassere om maten på noen tallerkener, (eller noe sånt). 

 

Og jeg har lurt litt på om det her kan ha vært Rimi-Hagen, (eller noe), i ettertid. 

 

For han var vel ikke like kjent, på den her tida, vel. 

 

(Men dette er nok er bare noe jeg innbiller meg). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg følte meg ikke helt hjemme, når jeg kjørte rundt i Oslo Vest og Bærum der. 

 

Men når jeg skulle kjøre bort til Holmenkollveien, (var det vel). 

 

Så pleide jeg ofte å kjøre Stasjonsveien, da. 

 

Selv om den veien egentlig ikke var ment å være gjennomfartsvei, vel. 

 

Men den veien, den gikk like forbi der Solveig, (telegrafisten fra Scandinavian Star-ulykken), på 

Holmen, bodde, (tror jeg). 

 

Så derfor, så følte jeg meg kanskje litt hjemme da, når jeg kjørte den veien. 

 

For den her jobben, den var ganske stressete, i begynnelsen da, husker jeg. 

 

Men stedsnavn som Blommenholm og Stasjonsveien, de kjente jeg kanskje litt igjen, da. 

 

Siden jeg hadde vært der noen ganger, på 80 og 90-tallet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen ganger, så fikk jeg leveringer, langt oppi Holmenkollveien der. 

 

Og en gang, så fikk jeg en levering, som var liksom lenger enn langt, oppi 'Hutta-Heita', bak 

Holmenkollveien der, da. 

 



Og der, så var det bygget en boligblokk, som så ut, som om den var fra en science fiction-film 

nesten, (husker jeg). 

 

Langt oppi Hutta-Heita der liksom, da. 

 

Og ei dame kom ned en rulletrapp, (eller hva det var igjen), i den kjempe-science-fiction-aktige 

bygningen, og henta maten sin, da. 

 

Så da lurte jeg fælt, (husker jeg), på hva slags fancy bygning det her var, da. 

 

Og på hva slags mennesker som bodde der liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg leverte jo bare kinamat, i Oslo Vest og Bærum. 

 

Med andre ord, der de rikeste folka, i Norge, bor, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Men det var ikke sånn, at alle bodde i fine villaer og sånn, heller. 

 

Et sted, i Oslo Vest, så så det nesten ut som i Sovjet, (husker jeg). 

 

Med sånne 70-talls betongblokker, og sånn da, (som muligens kan ha vært grå vel). 

 

Og da fikk jeg nesten sjokk, husker jeg. 

 

Siden jeg vel ikke hadde forventet meg det, å se sånne her blokker, på Vestkanten akkurat da, (hvis 

dette ikke var i Bærum, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, (ganske tidlig, på en søndag ettermiddag), så satt jeg i HiAce-en min, utafor Chinatown 

Expressen Eiksmarka der, da. 

 

Mens jeg så på kartet, (eller noe), for å planlegge hvilken rute jeg skulle kjøre, med den neste 

leveringen, (eller noe sånt da). 

 

Og da, så kom hu unge kinesiske sjefdama gående, fra Eiksmarka T-banestasjon der da, (husker 

jeg). 

 

Og så nikket jeg vel til henne, og sa kanskje 'hei' da, på en hyggelig måte. 

 

Også var hu så sinna, og sa til meg det, at jeg måtte kjøre fort og sånn da, (husker jeg). 

 



Så det var ikke noe hyggelig møte, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en annen episode, som jeg kom på nå, fra Chinatown Expressen Eiksmarka, der. 

 

Og det var angående det, at han tenåringsgutten, (som jeg skrev om, i et av de forrige kapitlene), 

som kjørte en bil, som Chinatown Expressen eide, vel. 

 

Han hadde med seg ei dame, (mener jeg å huske), i bilen sin, da. 

 

Og på den vakta, så husker jeg det, at hu unge kinesiske dama, klagde til han distriktsjefen, på at 

han tenåringsgutten, hadde brukt lang tid da, på å levere bestillingene. 

 

Og så spurte han distriktsjefen, hu kinesiske sjefs-dama, om hvor lang tid, som han tenåringsgutten 

brukte, på å levere ordrene, da. 

 

Og da husker jeg at hu kinesiske sjefsdama, svarte 'som Erik', til han distriktssjefen, da. 

 

Så det var rimelig flaut da, husker jeg. 

 

Så det var vel antagelig på grunn av de her to siste episodene, at jeg bare slutta der, når jeg skulle 

operere kneet mitt, på Aker Sykehus, i april/mai, i 1996, vel. 

 

For det var ikke så arbeidsmiljø der da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg bare sa fra til hu unge kinesiske dama, som var sjef der da. 

 

Om at jeg skulle slutte siden jeg måtte operere kneet, da. 

 

For jeg gadd ikke det, å sykmelde meg der. 

 

For jeg var redd for at de kineserne, (og de andre), som jobba der, kanskje ikke ville like det, da. 

 

Siden de kanskje ikke var vant med norsk kultur, da. 

 

Og kanskje ville ha blitt sinna på meg, hvis de måtte ha betalt sykepenger, for eksempel. 

 

Og det var forresten ikke fast lønn der, (men provisjon), da. 

 

Og jeg hadde bare jobbet der, i 3-4 måneder. 

 

Så jeg bare valgte å slutte da, da jeg skulle operere kneet mitt. 

 

Istedet for å sykmelde meg der. 

 

Siden det kanskje hadde blitt komplisert, (forestilte jeg meg, ihvertfall), hvis jeg skulle sykmelde 

meg derfra, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 11: Mer fra St. Hanshaugen 

 

Jeg kom på noen ting, som jeg tror at jeg har glemt å ta med, i de tidligere bøkene. 

 

Og det var, fra en gang, som jeg dro, for å besøke Frode Kølner og dem, i Larvik. 

 

(Antagelig den gangen, som jeg feira 17. mai, i Larvik, mens jeg gikk i fjerde klasse, nemlig våren 

1981, vel). 

 

Og når jeg dro for å besøke enten mora mi eller Frode Kølner og dem, i Larvik. 

 

Så pleide jeg å ta toget fra Drammen, (fordi Sande stasjon var stengt på 80-tallet, mens den var åpen 

på 70- og 90-tallet). 

 

(Fordi faren min ville det, av en eller annen grunn. 

 

Selv om det ville vært billigere å tatt buss til Holmestrand, (som på den tiden var stasjonen etter 

Drammen, når man kjørte sørover, på Vestfoldbanen), og så tatt det samme toget derfra. 

 

For Holmestrand lå i samme retning som Larvik, (nemlig sørover). 

 

Mens Drammen lå motsatt vei, (nemlig nordover), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i Drammen, så hang det plakater, rundt om i hele byen. 

 

Om at på puben Dickens, (var det vel), så kunne man få gratisbilletter, til privatkampen 

Strømsgodset - Bayer Leverkusen. 

 

(Noe sånt). 



 

Så jeg fant den puben da, og gikk inn der. 

 

Og spurte om jeg kunne få en sånn gratisbillett, da. 

 

Og det fikk jeg og. 

 

Men han som ga meg den billetten, han sa noe sånt som at 'kom tilbake når du blir atten, da'. 

 

(Med en litt tøff tone, vel). 

 

Og det likte ikke jeg, da. 

 

For jeg syntes at det var som at han kjefta, da. 

 

Så det her klagde jeg på til faren til Frode Kølner da, (mener jeg å huske). 

 

Eller, jeg viste dem ihvertfall den billetten da, (husker jeg). 

 

Men det var ikke sånn, at jeg dro på den kampen. 

 

For jeg syntes vel at det var som at jeg hadde gjort noe galt, da. 

 

Og fått kjeft, siden jeg spurte om den billetten, da. 

 

(Og det passet vel kanskje ikke inn i reiseplanene mine heller, å gå på den kampen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg så, i nettavisene nå, at Vidar Theisen, var død. 

 

Så kom jeg på det, at på en fest, (som Magne Winnem hadde dratt meg med på), i Rimi-leilighetene, 

på St. Hanshaugen, på begynnelsen av 90-tallet. 

 

(På den tida, som Magne Winnem bodde der, da). 

 

Så tulleringte jeg, til familien, til Vidar Theisen, (husker jeg). 

 

Og jeg fikk prate med datteren hans, (eller noe), som satt hjemme på lørdagskvelden da, husker jeg. 

 

Og grunnen til at jeg tulleringte, fra den festen. 

 

(Som var hos en av naboene til Magne Winnem, (i Rimi-leilighetene der), sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Det var det, at Magne Winnem først tulleringte selv, vel. 

 

Han ringte nemlig til sin butikksjef, (Magne Winnem jobba på den her tida, som assisterende 



butikksjef, i den Rimi-butikken, som lå i det samme bygget, som han bodde i, (og som denne festen 

var i), nemlig den i Waldemar Thranes gate 5, da), Steinar Ohr, vel. 

 

Magne Winnem lot som om han var en dame, og snakket med damestemme da, til butikksjefen sin. 

 

(Sånn mener jeg at det var, ihvertfall. 

 

For jeg jobba jo ikke i Rimi selv, på den her tida, så det er mulig at jeg har bomma litt, på hvordan 

det her egentlig var). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg fikk meg lappen og bil. 

 

Så hendte det, en eller to ganger, at Wenche Berntsen og Marianne Hansen, ville sitte på med meg 

hjem, etter jobben. 

 

(For det var plass til tre foran, i HiAce-en min, da). 

 

Og da kjørte jeg ned Lambertseterveien, og forbi Statoil-stasjonen nederst i bakken der da, (hvor jeg 

pleide å handle, på søndagene, da jeg bodde, på Abildsø), husker jeg. 

 

Og da jeg kom til krysset Lambertseterveien/Enebakkveien, (for Wenche Berntsen bodde på 

Manglerud da, og ville vel at jeg skulle kjøre den veien). 

 

Så klagde både Wenche Berntsen og Marianne Hansen på at jeg ikke kjørte, til venstre gjennom 

krysset, raskt nok, da. 

 

Men jeg huska kanskje det, at jeg nesten hadde kræsja der, den gangen, som jeg bodde på Abildsø, 

og kjørte Magne Winnem sin Volvo 'bybil', i fylla, fra Dumpa og til Statoil-stasjonen, og tilbake, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så det var kanskje derfor, at jeg tok det litt rolig, i det krysset, da. 

 

For noen ganger, så kunne det komme biler, ganske raskt, fra i retning av Bogerud der, da. 

 

Så jeg ville vel gjerne ha oversikten da, før jeg kjørte gjennom det krysset. 

 

For den HiAcen min var litt daff, (eller daukjørt), også da, (må man vel si). 

 

Og det krysset er liksom i en bakke, da. 

 

Så jeg stod liksom i en oppoverbakke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Line, (hu høye og pene blondinna, som var ekstrahjelp i kassa, og som studerte ved UIO, vel), hu sa 

til meg det, (på jobben), like etter at jeg hadde kjøpt den HiAce-en. 

 

At, 'hvorfor kjøpte du ikke bilen til Pål, da?'. 

 

(Pål, som også jobbet på Rimi Nylænde, var jo Lines kjæreste, som jeg har skrevet om, i Min Bok 

4). 

 

Men jeg visste jo ikke engang at Pål skulle selge bilen sin. 

 

Og den HiAce-en, den hadde jo bare kostet fire tusen. 

 

Så jeg svarte ikke noe, da. 

 

(For jeg syntes vel ikke akkurat at det her hadde noe særlig med jobben å gjøre, da). 

 

Og jeg syntes vel også at det var rart, at Pål, skulle selge bilen sin. 

 

For jeg huska jo det, at han ikke så lenge før det her. 

 

Hadde spurt meg, om jeg ikke syntes at det var dyrt, å betale to-tre tusen, for å få installert 

stereoanlegg, i bilen sin. 

 

(Som en bekjent av han, hadde forlangt, da). 

 

Men da svarte jeg ikke noe, for jeg hadde jo ikke bil selv, på den tida. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den Danmarksturen, som Rimi Nylænde dro på forresten, (med Stena Saga). 

 

Den må ha vært etter at jeg kjøpte meg bil, (mener jeg). 

 

For jeg husker det, at clutch-wire-en røyk, (var det vel), på den HiAce-en, i Ryen-krysset, (eller 

noe), en gang, som jeg kjørte hjem fra jobb. 

 

Og jeg klarte akkurat å få kjørt bilen inn på den bensinstasjonen, som er i den samme bygningen, 

som Rimi Manglerud der, da. 

 

Og der var det også et bilverksted, og der skifta de clutch-wire-en, dagen før vi skulle til Danmark, 

(eller noe), mener jeg å huske. 

 

Og da skulle de ha så mye penger, (for de tok også service på bilen, i samme slengen). 

 

Så jeg måtte kjøre ut til Kredittkassen sin filial, på Fornebu, for å ta ut penger til Danmarksturen, 



(mener jeg å huske), siden jeg vel ikke hadde minibankkort, på den her tiden, (må det vel ha vært). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg gikk ut fra Fornebu der, (etter å ha tatt ut penger). 

 

Så måtte jeg gå forbi en sjåfør, som stod ved siden av en svær, svart limousin, (på veien tilbake til 

der jeg hadde parkert bilen, da). 

 

Og da måtte jeg si noe, syntes jeg. 

 

Så da spurte jeg: 'Venter du på kongen, eller?', (husker jeg). 

 

Men det gjorde han ikke da, svarte han. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 12: Aker sykehus 

 

Før jeg skulle på Aker sykehus, for å operere kneet mitt, (i april/mai 1996, må det vel ha vært), så 

fikk jeg en bag, av Magne Winnem. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Dette var en blå Marlboro Medium-bag, som Magne Winnem hadde fått av Rimi, på en butikksjef-

tur, til Sverige, (eller noe sånt). 

 

Jeg pleide ikke å ha noen bag, i årene før det her, (Nike-bagen min ble jo borte, da jeg bodde på 

Abildsø, fra huset til Anne Lise og dem, og den svære, rosa bagen, til Magne Winnem, som jeg fikk 

låne, da jeg var i militæret, den husker jeg ikke helt hvor ble av, men utover på 90-tallet, så ble det 

vel antagelig litt flaut, å gå med en sånn stor, rosa bag, vil jeg si). 

 



Men jeg pleide å gå med arbeidstøyet mitt, i en Rimi-pose da, (de første årene, som jeg jobba, på 

Rimi). 

 

Jeg nevnte vel det, for Magne Winnem, at det var kanskje ikke så lurt, å ha med en Marlboro-bag, 

på sykehuset. 

 

For jeg tenkte meg vel kanskje det, at noen leger kanskje ville reagere og si at det her var sigarett-

reklame da, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Øystein Andersen og Glenn Hesler, de hadde noen problemer, med bilen, som de brukte, når de 

tømte spilleautomater, for automatfirmaet sitt, (som forresten het Action Arcade, vel). 

 

Så jeg lot dem låne HiAce-en min, mens jeg var på sykehuset, da. 

 

(Og da var det nok langt mindre skrot, som lå og fløt rundt i den bilen, enn da de selv eide den, vil 

jeg nok tippe på). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg skulle være på kirurgisk avdeling, (mener jeg å huske), på Aker sykehus. 

 

På en enhet for ortopedi, heter det vel. 

 

Og det var vel en mandag, som jeg skulle møte opp der, mener jeg å huske. 

 

På en av de før-undersøkelsen, som jeg hadde vært på der, i månedene før. 

 

Så hadde det vært en pasient, som ble kjørt gjennom gangene der, mens blodet sprutet, da. 

 

Og masse folk var, (mer eller mindre), i sjokk, husker jeg. 

 

Så det å være på sykehus, det var ikke noe jeg syntes at var så veldig artig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ble satt til å vente, på et venterom, på ortopedisk avdeling der, da. 

 

Og der, så var det en ganske stor bokhylle, full av bøker, da. 



 

Og jeg plukka bare opp en bok som lå oppå noen andre bøker der, liksom da. 

 

Og den boken, den het noe med 'min kjære mor', eller noe sånt, da. 

 

Og jeg hadde jo tenkt å få meg et bibliotek etterhvert, liksom. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i den her boken). 

 

Jeg hadde ihvertfall begynt så smått å samle bøker, da. 

 

Så jeg leste litt i den her boken, da. 

 

Også kom det en overlege, (eller noe), inn der, og skulle snakke med meg, om alt mulig, da. 

 

Og så spurte han hvilken bok jeg leste i, da. 

 

Og da måtte jeg plutselig forklare at dette var en bok som het noe med 'min kjære mor', da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Så dette var en litt rar episode da, (husker jeg), siden de spurte om hvilken bok jeg leste i, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De forklarte meg det, at mange operasjonen kunne bli mislykkede. 

 

For man kunne få infeksjoner, osv. 

 

Så jeg ble litt nervøs nesten, da. 

 

Men så ble det gjort om, sånn at jeg fikk fri, (eller permisjon), resten av dagen, da. 

 

Og jeg skulle ikke legges inn der, før dagen etter, da. 

 

Men så måtte jeg være på sykehuset, i cirka en uke. 

 

Og etter det igjen, så måtte jeg gå på krykker, i to måneder, (ble jeg forklart). 

 

Så jeg dro innom Rimi Nylænde, da. 

 

(For jeg hadde ikke noe annet å gjøre, liksom. 

 

For jeg hadde trodd det, at jeg måtte være på sykehuset, den dagen, da). 

 

Og der, så hadde ikke Rimi ordna det sånn, at butikksjef Elisabeth Falkenberg, hadde fått en vikar, 

for meg. 

 



Så butikksjef Elisabeth Falkenberg, hu begynte å mase på meg, om at jeg måtte jobbe, seinvakta, 

den dagen, da. 

 

Men det orka ikke jeg, da. 

 

For ikke hadde jeg med arbeidstøy. 

 

Og ikke hadde jeg forberedt meg på å jobbe heller. 

 

Og jeg uroet meg for operasjonen, da. 

 

Og jeg hadde vel fått beskjed av sykehuset, om å ta det rolig, den dagen, siden jeg skulle opereres, 

dagen etter, da. 

 

Og Rimi hadde jo for lengst fått beskjed om at jeg var sykmeldt fra og med denne mandagen, da. 

 

Men jeg fikk liksom press på meg, om å jobbe, den dagen, som vel formelt var innlagt på Aker 

sykehus, da. 

 

Fra butikksjef Elisabeth Falkenberg, da. 

 

Men da svarte jeg bare 'nei', husker jeg. 

 

For det orka jeg ikke, da. 

 

For jeg var urolig før operasjonen, da. 

 

Og sykehuset hadde jo bedt meg om å ta det rolig, den dagen også, (hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Siden jeg jo skulle opereres, (eller ihvertfall legges inn), dagen etter, da. 

 

(Og jeg prøvde liksom å fokusere på operasjonen, da. 

 

Siden en operasjon er ganske alvorlig da, og jeg ville jo ikke at noe skulle gå feil med den, liksom. 

 

Så derfor ville jeg ikke jobbe, og miste fokuset på den operasjonen, som jeg skulle ha, dagen etter, 

da). 

 

Men det her hadde visst ikke butikksjef Elisabeth Falkenberg noe respekt for, da. 

 

For hu begynte å mase og legge press på meg, når jeg bare hadde noe slags permisjon fra sykehuset, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 



 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 13: Mer fra Aker sykehus 

 

Da jeg kom tilbake tirsdag morgen, (var det vel), på Aker sykehus. 

 

Så husker jeg at jeg satt, på det venterommet eller røykerommet, (eller hva det var igjen), og prata 

med ei eldre kone da, (husker jeg), mens jeg venta. 

 

Og så fikk jeg en sykeseng vel, og lå i den, mens ei av sykepleierskene, måtte stikke meg med en 

sprøyte, fire ganger, før hu klarte å ta en blodprøve, (og hu klagde også på at jeg hadde kalde 

hender, mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var egentlig meninga, at en norsk lege, skulle foreta min operasjon. 

 

Men dette ble forandret, en av de første dagene, som jeg var der. 

 

Sånn at istedet, så skulle en dansk lege, ved navn Dr. Bjerre, (husker jeg), foreta operasjonen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ble forklart, at i kneet, så fantes det tre bånd. 

 

Et leddbånd, som var bredt, og som gikk rett fram, under kneskålen, vel. 

 

Og så var det også to andre bånd, som var smalere. 

 

Og disse ble kalt korsbånd, for de gikk på skrått da, like under det brede båndet, vel. 

 

Og når man utførte en korsbåndoperasjon, (for det ene korsbåndet mitt hadde røket, (den gangen jeg 

spilte fotball, i Frognerparken, som jeg har skrevet om, i Min Bok 4)), så skjærer man ut en bit, av 

det brede båndet, (for det båndet er så sterkt, at det ikke spiller så stor rolle, om man skjærer ut en 

bit av det da), og så fester man denne biten, der hvor det avrevne korsbåndet, tidligere har sittet, da. 

 

Så sånn er det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dr. Bjerre han visste hvordan kneet mitt var, for noen medisinstudenter, fra UIO, vel. 

 

Og han vred på kneet da, til man kunne se det, at det liksom sviktet, da. 

 

Og så sa han det, til studentene, at vanligvis, så var dette vanskelig å se. 

 

Men 'denne gutt', (var det vel, som han kalte meg), 'er så rolig', (eller noe), at man kunne se at kneet 

sviktet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han jeg delte rom med, før operasjonen. 

 

Han ble sur fordi at jeg ikke hadde sagt fra, om at jeg hadde barberskum, mens han barberte seg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han fortalte også om en han kjente, som ikke kunne gå ordentlig, etter en lignende operasjon, av 

den jeg skulle ha, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg likte ikke noe særlig å ligge på Aker sykehus. 

 

For man måtte dele rom med en annen person, da. 

 

Som man noen ganger kanskje kunne være litt uheldig med, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ble forklart før operasjonen, at jeg etter operasjonen, ikke kunne krabbe så mye, på knærne. 

 

Men det sa jeg at ikke gjorde noe. 

 

For jeg pleide ikke akkurat å krabbe så mye på knærne, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En mannlig sykepleier, kom for å rulle sykesenga mi, ned til operasjonssalen, (husker jeg). 

 

Han gjorde først et nummer ut av, at jeg hadde blodtype 0, (husker jeg). 

 

Og så begynte han å rulle meg gjennom gangene, på Aker sykehus der da, (husker jeg). 

 

Han spurte om jeg hadde tatt av meg underbuksa, (som også noen andre hadde bedt meg om å gjøre, 

men jeg hadde syntes det var litt flaut da), for ellers så ble de sure, nede i operasjonssalen der, 

(husker jeg at han sa, da). 

 

Så jeg tok av meg underbuksa, (under dyna), mens sykesenga som jeg lå i, ble rulla ned til 

operasjonssalen der da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg kom ned i operasjonssalen der. 

 

Så begynte han karen, som hadde rulla meg ned dit, å si til noen damer der, at det var bedre å få satt 

kateter, etter bedøvelsen. 

 

Jeg visste jo ikke hva kateter var engang. 

 

(Siden jeg aldri hadde hatt noen operasjon før). 

 

Så jeg sa ikke noe. 

 

Men Dr. Bjerre hørte på han som hadde rulla sykesenga mi ned til operasjonssalen da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også cirka 50 medisinstudenter, som så på operasjonen min, (husker jeg). 

 

Og det var rimelig flaut. 

 

For ei sykepleierske, som var litt oppe i åra. 

 

Hu hadde vært og sett på meg, (av en eller annen grunn), da jeg var på Aker sykehus, noen måneder 

tidligere, for at de skulle se inn i kneet, med noe slags instrument. 

 



Og hu brukte meg som en slags 'forsøkskanin', for å sette kateter, da. 

 

Å sette kateter, det betyr at man får en plastslange, stukket opp i tissen, da. 

 

Sånn at urinen ens samler seg i en pose, som henger på sykesenga, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men siden han som hadde rulla sykesenga mi ned til operasjonssalen, hadde insistert på, at jeg 

burde få bedøvelse først. 

 

Så ble det satt bedøvelse, (eller anestesi, som det vel ble kalt), først da. 

 

Og så begynte disse kateter-damene, å tulle med tissen min, da. 

 

Hu som skulle læres opp, i å sette kateter, det var ei pen blondinne, (mener jeg å huske ihvertfall), i 

slutten av tenårene, (eller begynnelsen av 20-årene), vel. 

 

(Som sikkert gikk på sykepleierhøgskolen eller studerte medisin, ved UIO, (eller noe sånt), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg ble kanskje litt rar, av den bedøvelsen, da. 

 

Jeg ble ihvertfall litt irritert, siden jeg ikke forsto hva som ble bestemt, over hodet på meg, da. 

 

(Om rekkefølgen på bedøvelse og kateter, osv., da. 

 

Siden jeg ikke visste hva kateter var engang, (for å si det sånn)). 

 

Så jeg tulla litt med hu som var på opplæring der da. 

 

(Gjennom narkosen). 

 

Sånn at jeg tenkte på noe sex osv., når hu tok på tissen min, sånn at jeg fikk ereksjon, da. 

 

(Bare for å tulle litt, da. 

 

Siden jeg var litt irritert, siden jeg syntes det virka som at det var noe galt der, da. 

 

Siden det virka som at han som rulla sykesenga mi ned dit, liksom skulle bestemme over hele 

operasjonen, da). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg fikk med meg det, at hu eldre sykepleiersken, fortalte det, til hu som var på opplæring. 

 

At hvis pasienten hadde ereksjon, så måtte de få det til å gå for dem. 

 

For de kunne ikke ha sæd inni den plastslangen, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Så hu eldre sykepleiersken, hu smurte noe vaselin, (eller noe), på en gummikopp, (eller noe), da. 

 

(Jeg så ikke helt hva som skjedde). 

 

Og da gikk det for meg med en gang, når de begynte å bruke den gummikoppen, (eller hva det var), 

som en sex-leke, på tissen min, da. 

 

Foran alle disse her folka, liksom, da. 

 

Så det var jo rimelig rart og flaut da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ikke nok med det. 

 

Men hu pene sykepleierstudinnen. 

 

Hu begynte også å dytte den plastslangen, skikkelig hardt, inn i veggen, i urinrøret, i tissen min, da. 

 

Sånn at det gjorde skikkelig vondt da, (husker jeg). 

 

(Sånn at jeg kjente det gjennom narkosen, som begynte å virke, da). 

 

Og jeg prøvde å si 'au, au', og det er mulig også at jeg klarte å få fram noen lyder, (gjennom 

narkosen), da. 

 

(Det er mulig). 

 

Men jeg tror at dette må ha vært med vilje, fra hu sykepleierstudinnen. 

 

For det var liksom som at hu tok fart, og liksom stanget den slangen, inn mot veggen, i urinrøret 

mitt, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så husker jeg ikke mer. 

 

Før Dr. Bjerre begynte å knipse, (eller noe), etter operasjonen. 

 

Og han fortalte at de var ferdig, å operere, da. 

 

'Gikk der bra?', spurte jeg, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo lært det, at en del operasjoner, kunne være mislykkede, da. 

 

(Så jeg hadde vært nokså urolig da, husker jeg, for hvordan denne operasjonen kom til å gå). 

 

'Ja', svarte Dr. Bjerre da, mens han smilte og nesten lo, til assistentene sine, vel. 

 

(Så de hadde liksom hatt en munter tone, under operasjonen, (virka det som for meg, ihvertfall)). 

 

Og så ble jeg kjørt inn på et rom, hvor man ble observert, etter operasjonen, (eller hvordan rom det 

her kan ha vært), for å sove, i noen timer, da. 

 

Og jeg husker at jeg da ble lagt over, i en ny seng. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og jeg husker det, at lakenet, i den nye senga, det klødde noe helt forferdelig, da. 

 

Så jeg strevde noe voldsomt, med å rive av det lakenet, da. 

 

For jeg lå jo oppå dette lakenet. 

 

Og samtidig, så hadde jeg fire slanger koblet til meg, (mener jeg å huske). 

 

Og det var kateterslangen, da. 

 

Og intravenøs væske. 

 

Og så var det bedøvelse, (eller smertestillende), da. 

 

Og så var det en ting til, og det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, hva var. 

 

(Hvis jeg ikke fikk blod da, etter operasjonen. 

 

Hvis ikke, så var det kanskje strømledningen, til en sånn kne-bøye-maskin, som beinet mitt ble lagt 

oppi, (ihvertfall etterhvert), etter operasjonen, som jeg tenker på. 

 

Ihvertfall så husker jeg at det var fire slanger da, som jeg hadde kobla til meg, etter operasjonen. 

 



Så det var ikke så lett for meg, å bevege meg, mens jeg lå i sykesenga der, da). 

 

Men jeg klarte etterhvert å få revet av det lakenet, som klødde så fælt, da. 

 

Og under det lakenet, så var det et annet laken, da. 

 

Og det andre lakenet, det klødde ikke noe da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så det var rimelig rart da, (vil jeg si). 

 

Og jeg husker at det var noen sykepleiersker der, (i dette rommet), som kommenterte det da, at det 

var merkelig hva pasientene klarte å få til. 

 

(Eller noe). 

 

Da jeg reiv av det lakenet, som lå under meg, og kasta det ned på gulvet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens jeg lå på den intensivavdelingen, (eller post-operasjons-avdelingen), eller hva navnet på 

den avdelingen kan ha vært, igjen. 

 

Så dukka søstera mi, Pia, opp der, husker jeg. 

 

Med et Se og Hør og en Freia Appelsinsjokolade, (hvis jeg husker det riktig). 

 

(Enda jeg pleide å lese aviser, og ikke Se og Hør, (for å si det sånn)). 

 

Og uten at jeg veit hvordan hu klarte å komme seg inn, på den her intensivavdelingen, (eller 

overvåkningsavdelingen), eller hva det var. 

 

Men hu 'babla' vel noe om at bestemor Ingeborg hadde bedt henne om å besøke meg, (eller noe 

sånt), vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 14: Enda mer fra Aker sykehus 

 

Etter operasjonen, så havnet jeg på rom, med en kar, i 50-60-åra vel, som hadde skadet hodet sitt, 

(tror jeg). 

 

Så han klagde jo alltid da, på forskjellig, og var ikke så lett, å bo på samme rom som, (må jeg si). 

 

Jeg kjedet meg, i sykesenga, (for jeg måtte være på sykehuset, en ukes tid, sånn at liksom 

operasjonssårene skulle gro, da). 

 

Så jeg bestilte etterhvert en TV, som ble satt på senga, og som hadde MTV og masse forskjellige 

kanaler, da. 

 

Og dette kostet et par hundre, i uka da, (eller noe). 

 

Men når jeg satt på TV-en så pleide han naboen å begynne å klage, da. 

 

Så dette var litt bortkasta penger, må jeg nesten si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem, han besøkte meg på sykehuset, et par ganger. 

 

(Etter operasjonen, vel). 

 

Og det var sånn, at for å få krykker, så måtte jeg dra bort til Helsfyr, til Oslo kommune sitt 'krykke-

lager' der. 

 

Og det var jo veldig lett, etter operasjonen. 

 

Not, (som de sier). 

 

For da gikk jeg jo rundt i en gåstol, som jeg fikk låne, av Aker sykehus. 

 

(Og kateterposen, den hang jo på den gåstolen, da). 

 

Så hvordan skulle jeg klare å komme meg til Helsfyr? 

 

Nei, det var jo umulig, (vil jeg si). 

 

Så Magne Winnem måtte kjøre bort til Helsfyr, og få hentet krykker da, hos Oslo kommune der. 

 

(Hvor Bjørn Hovland, fra Svelvik, (han i parallell-klassen min, på Svelvik ungdomsskole, som viste 

fram pikken sin, på bussen, tilbake fra klassetur, til Oslo, en gang, som jeg vel har skrevet om, i Min 

Bok), faktisk jobba. 

 



Fant jeg ut da jeg leverte krykkene igjen selv, et par-tre måneder seinere, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjeda meg så fælt, da jeg lå i sykesenga der, (husker jeg). 

 

Så jeg var glad, da jeg fikk den gåstolen da, (husker jeg). 

 

For da kunne jeg ta heisen, ned i første etasje. 

 

Og kjøpe meg en avis og noe godteri og sånn da, i Narvesen-kiosken der. 

 

For jeg spurte hu som lærte meg å bruke den gåstolen, da. 

 

(Ei lyshåra sykepleierske, i 20-30-årene vel). 

 

Om jeg kunne gjøre det, da. 

 

Og hu sa at det var greit, at jeg gikk og handla, i Narvesen-kiosken der, da. 

 

(Selv om dette kanskje så litt rart ut, (for besøkende, osv.), siden det hang en sånn kateterpose, på 

gåstolen min, da. 

 

Men dette var jo et sykehus, så). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu sykepleiersken, som lærte meg å gå med den gåstolen. 

 

Hu skrøyt også av hvor sprek jeg var, når jeg lå i senga der, og liksom skulle klare å komme meg ut 

av senga osv., da. 

 

Hu sa at jeg var 'så' sprek, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg fikk krykkene, så gikk jeg litt rundt, og så, inne på sykehuset der. 

 

(For jeg kjeda meg litt, da). 

 



Og plutselig, så fant jeg kantina til legene, (må det vel ha vært), nede i kjelleren der, da. 

 

Og da, så kjøpte jeg meg litt mat der, (husker jeg), bare for å få litt avveksling, fra sykehusmaten, 

da. 

 

Og da overhørte jeg at noen av de legene, som hadde matpause, klagde over meg, da. 

 

Siden de ikke fikk fred fra pasientene, under lunsjen sin, engang. 

 

Men jeg regna vel med at det var greit, at jeg gikk litt rundt der, da. 

 

Siden hu sykepleiersken, med det lyse håret, hadde sagt det, at det var greit, at jeg gikk til 

Narvesen-kiosken, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter dette, så skjedde det en spesiell episode der da, (husker jeg). 

 

En morgen, (eller noe), som jeg satt på doen, på rommet mitt der, for å drite da, (som man sier). 

 

Så besvimte jeg, (mer eller mindre, ihvertfall), mens jeg satt på doen der, (av en eller annen grunn). 

 

Og da, så fikk jeg såvidt dratt i en sånn alarmsnor, som hang ved siden av doen der, da. 

 

Og så dukka det opp ei sykepleierske der, (husker jeg). 

 

(Ei litt kraftig brunette vel. 

 

Som var veldig grei da, sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg fikk vel såvidt tatt på meg underbuksa, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), før hu dukka 

opp der, da. 

 

Så jeg klarte meg egentlig selv, da. 

 

Men anstrengelsen, ved å gå på do, gjorde at jeg liksom besvimte, da. 

 

(Eller noe lignende). 

 

Noe jeg ikke var vant til. 

 

Så derfor dro jeg i den alarmsnora, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og etter denne episoden, (da jeg dro i den alarmsnora). 

 

Så husker jeg, at jeg overhørte det, at de andre sykepleierskene der, mobba hu brunetta. 

 

Og sa noe sånt som at, 'så du han når han var på do, du da?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg lurte på det, om at grunnen til at jeg besvimte, mens jeg var på do der. 

 

Var det, at Dr. Bjerre hadde satt meg på noe slags utradisjonell smertestillende. 

 

Som han liksom måtte forklare for medisinstudentene, om grunnen til, at han ga meg da, (mener jeg 

å huske, ihvertfall). 

 

Det var ihvertfall noe spesielt med den typen smertestillende, som jeg fikk da, (husker jeg). 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde besvimt der. 

 

Så dukka søstera mi, (som jeg lurer på om han hadde med sønnen seg sin, (med Keyton fra 

Somalia), Daniel, selv om han da ikke kan ha vært et år gammel engang), opp på sykehuset der, 

igjen. 

 

Og Pia ville at vi skulle gå rundt på sykehuset der, (husker jeg). 

 

Og da vi gikk forbi det rommet, hvor sykepleierskene satt og holdt vakt. 

 

Så husker jeg, at jeg overhørte det, at ei av sykepleierskene, inne på det vaktrommet, sa noe sånt 

som, (om Pia da), at 'også kommer hu søstera og skal begynne å dra rundt på han og', (eller noe 

sånt), da. 

 

(For Pia ville absolutt at jeg skulle gå rundt sammen med henne, inne på sykehuset der. 

 

(På krykker, da). 

 

Av en eller annen grunn). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 15: Og enda mer fra Aker sykehus 

 

Han som rulla sykesenga mi ned, fra ortopedisk avdeling og til operasjonssalen. 

 

Han sa til meg det forresten, (på veien ned til operasjonssalen), at blodprosenten min, (eller noe 

sånt), var så bra, da. 

 

For den var visst 100, da. 

 

(Hva nå det betyr). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia begynte forresten å peke på, (eller nikke mot), kateterledningen min, da hu var innom 

sykehuset, den andre gangen, (må det vel ha vært). 

 

Og det virket for meg, som om hun hintet om, at jeg burde ta den ut selv. 

 

Men det syntes jeg ikke at virket aktuelt, da. 

 

Jeg var nok litt bekymret siden hu som satte inn den slangen, (hu unge sykepleiersken som var på 

opplæring), hadde liksom stanget den inni veggen, inni tissen min, (gjentatte ganger), sånn at det 

gjorde vondt, (gjennom den begynnende narkosen), da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så derfor, så tenkte jeg nok det, at det var sikrest, å la sykehuset ordne med dette, da. 

 

Siden de var utdannet i å drive med sånne slanger, da. 

 

Jeg hadde jo aldri hørt om kateter, før jeg ble lagt inn, på Aker sykehus der, for å ha denne 

operasjonen. 



 

Og jeg hadde langt mindre noen utdannelse i å drive med sånt her, da. 

 

Så hva Pia mente, med det jeg oppfattet som 'kateter-signalisering', det vet jeg ikke. 

 

Det kan da vel ikke ha vært sånn at sykehuset har ringt søstera mi og bedt henne dukke opp på 

sykehuset for å hinte til meg om at jeg måtte ta ut kateterledningen selv? 

 

Det må i såfall vært som noe veldig 'vagistisk'. 

 

Noe i retning av det som står i den boken som heter 'Kvinner er fra Venus og menn er fra Mars'. 

 

Hvis det var sånn, at sykehuset ringte søsteren min, på denne måten. 

 

Så må man vel si at Aker sykehus er fra Venus, da. 

 

Men et sykehus på jorda burde vel være fra jorda, mener nå jeg ihvertfall. 

 

Så hva som foregikk her, det veit jeg ikke. 

 

Men tilslutt så spurte ei sykepleierske, (på ortopedisk avdeling der), meg, om hu skulle ta ut den 

kateterslangen. 

 

Og da sa jeg greit, da. 

 

Og så dro hun bare den slangen ut av tissen min, da. 

 

(Og det å få ta den slangen ut, det gjorde ikke noe vondt, i det hele tatt, forresten. 

 

Ihvertfall ikke i forhold til å få satt den inn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde med en olabukse, på sykehuset. 

 

Men operasjonssårene grodde ikke. 

 

(Siden jeg måtte ha beinet mitt i en sånn kne-bøye-maskin, antagelig). 

 

Så jeg fikk en blodflekk, på buksa da, over kneet. 

 

(Som var stiftet sammen, med mange stifter, over kneskåla, og også på sida av beinet, (litt ovenfor 

og til venstre for kneskåla)). 

 

For de gikk inn i kneet fra to steder, da). 

 

Så en kar, som var på besøk på sykehuset, (eller noe). 

 



Han lurte på om jeg nettopp hadde vært i en ulykke, (eller noe), siden han så at det var blod på 

buksa mi, da. 

 

En gang jeg gikk ned, (på krykker), der Narvesen-kiosken var, i første etasje, og vel antagelig 

videre ut inngangsdøra, et stykke, for å få meg litt frisk luft, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Plutselig, så fikk jeg beskjed om, at jeg skulle dra hjem, (et par dager før beregnet, vel). 

 

Og da var det et par dager, til jeg fikk lønning. 

 

(Eller om det var forskudd). 

 

Så dette var nok like før 15. april eller 1. mai, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og da, så måtte jeg få rekvisisjon, på drosje hjem. 

 

For jeg hadde vel brukt litt mer penger, enn planlagt, på sykehuset, da. 

 

Kanskje siden han romkameraten min, var så slitsom. 

 

At jeg ville leie TV der da, osv. 

 

Så jeg tok en drosje, (som jeg fikk rekvisisjon på, som sagt), til ved apoteket, i Waldemar Thranes 

gate der. 

 

(Som lå bare 50 eller 100 meter, fra Rimi-boligene der). 

 

Og så kjøpte jeg en flaske pyrisept, (husker jeg), og noen slags sterile bomullsdotter, til å ta på 

pyrisepten med da, (må det vel ha vært). 

 

For det operasjonssåret mitt, det hadde ikke vært vasket, siden operasjonen, (sånn som jeg husker 

det). 

 

Så jeg var redd for at operasjonssåret ville bli infisert, da. 

 

(For operasjonssårene var ikke grodd ennå, da). 

 

Og jeg hadde lært om infeksjoner, en av de første dagene, på Aker sykehus. 

 

For en overlege, (eller noe), fortalte meg det, at omtrent ti prosent av alle operasjonssår, ble infisert, 

da. 

 

Så derfor priorterte jeg å kjøpe pyrisept og sånn, da jeg kom hjem fra sykehuset. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden jeg kjøpte pyrisepten og de bomullsdottene, (som var ganske dyre vel). 

 

Så hadde jeg ikke så mye penger igjen, i lommeboka. 

 

Og jeg kom vel hjem fra sykehuset, på fredagen, (eller noe), tror jeg. 

 

Også fikk jeg vel ikke lønning, før på mandagen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg husker at jeg var litt hjelpesløs, da. 

 

De første dagene, etter operasjonen. 

 

Jeg spurte noen pakistanere, som dreiv en pizzarestaurant, rett ved siden av inngangen til utestedet 

La Boheme der, i Bjerregaardsgate. 

 

Om jeg kunne få krite en pizza, til mandag, siden jeg nettopp hadde kommet hjem fra sykehuset. 

 

Men det gikk visst ikke, fikk jeg til svar, da. 

 

Så da måtte jeg ta 37-bussen, (på krykker), ned til Postbanken i Akersgata der. 

 

(Som lå noen få hundre meter nærmere St. Hanshaugen, enn regjeringskvartalet). 

 

Og så tok jeg ut noen penger, på et kredittkort, som jeg hadde. 

 

(Muligens det jeg fikk, da jeg ville kjøpe de to videospillerne, på avbetaling, på Bryn Senter, et par 

års tid, før det her. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Sånn at jeg fikk litt penger til mat da, fram til jeg fikk lønninga. 

 

Og så tok jeg bussen opp igjen da, til St. Hanshaugen. 

 

Og det funka greit, da. 

 

Selv om det var litt uvant for meg, å ta bussen, på krykker, osv. 

 

Og jeg var kanskje fremdeles litt døsig, etter at jeg hadde fått smertestillende, på sykehuset, osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Etter operasjonen, så prøvde jeg å få lest ut en bok, som het Ringenes Herre - To Tårn, av Tolken. 

 

(Som jeg hadde liggende hjemme vel, fra før operasjonen). 

 

Men jeg sov dårlig, på grunn av de stiftene i kneet. 

 

Og jeg hadde fått med meg noen smertestillende piller, som jeg vel tok noen av, da. 

 

Så jeg klarte ikke å konsentrere meg så mye, om lesinga, husker jeg. 

 

Men det var ishockey-VM, fra Tyskland, på TV, husker jeg. 

 

Og søstera mi var innom, en gang, og da kopierte jeg en vitsen, som de TV-kommentatorene hadde 

fortalt, under en av ishockey-kampene, da. 

 

Nemlig at det var 'dreite drittel'. 

 

Noe som betydde at det var tredje omgang, i ishockey-kampen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde vært hjemme, i en drøy uke, (tror jeg at det var), så måtte jeg på kontroll, på 

sykehuset. 

 

En lege, oppi 70-åra, (så det ut som), så på operasjonssårene mine. 

 

Og han ble sur, på meg(!), (syntes jeg at det virka som, ihvertfall), siden at operasjonssårene mine 

ikke hadde grodd, da. 

 

Men det kunne vel ikke jeg noe for, mente jeg. 

 

(Selv om jeg ikke sa noe vel. 

 

For han legen sa ikke noe særlig selv, da). 

 

Men jeg trodde selv, at grunnen til at operasjonssårene ikke hadde grodd, var at beinet mitt hadde 

ligget i en sånn kne-bøye-maskin, i flere dager, (rett etter operasjonen), mens jeg var på sykehuset 

der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg mener også at jeg skimta hu sykepleiersken, med det lyse håret, som hadde sagt at jeg var så 

sprek. 

 



(Altså hu som hadde lært meg å bruke den gåstolen). 

 

Da jeg var innom på kontroll der. 

 

Og at jeg muligens sa hei til henne, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Aker sykehus hadde vært litt uklare, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), når det gjaldt når jeg 

kunne begynne å kjøre bil igjen, etter operasjonen. 

 

Men jeg ringte Glenn Hesler, noen uker etter operasjonen, (må det vel ha vært), og fikk han til å 

levere tilbake HiAce-en min, da. 

 

(Som han og Øystein Andersen hadde lånt. 

 

For bilen de vanligvis brukte, til automatfirmaet, hadde det visst vært noen problemer med da, eller 

noe). 

 

Og på 17. mai, (må det vel ha vært), så kjørte jeg bort til søstera mi da, (mener jeg å huske). 

 

Og da husker jeg at det stod noen karer, nede ved postkassene, (rett innenfor inngangsdøra), i Rimi-

bygget der, og så på meg. 

 

(Disse kara liksom studerte meg da, (da jeg gikk forbi dem), må jeg vel si, at det virka som. 

 

Så det var nesten som at de hadde stått og venta på meg der. 

 

(Kunne det ihvertfall virke som, da)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mora mi var også innom mens jeg var sykmeldt etter operasjonen, husker jeg. 

 

Hu klagde på at jeg hadde vinterdekkene til HiAce-en liggende på terrassen, (husker jeg). 

 

Sånn ville aldri faren min ha gjort det, sa hu. 

 

(Hu mente vel at faren min ville ha satt dekkene inn på verkstedet til bestefar Øivind, eller noe sånt, 

da). 

 

Men jeg hadde jo hatt den ekstrajobben, hos Chinatown Expressen, før jeg dro på sykehuset. 

 

Og etter at jeg kom ut fra sykehuset, så måtte jeg jo gå på krykker. 



 

Så da var det vanskelig for meg å flytte de ganske tunge dekkene til HiAce-en, for å si det sånn. 

 

Selv om jeg vel seinere flyttet disse dekkene til en bod, enten på loftet eller i kjelleren der, da. 

 

For det var boder begge steder, (som noen av stod tomme), så jeg fant meg etterhvert både en bod 

på loftet og en bod i kjelleren der da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener også å huske vagt, at mora mi spurte om gardinene, (eller mangelen på ordentlige 

gardiner), der. 

 

Og da svarte jeg vel muligens noe sånt som at jeg hadde vært på Hansen og Dysvik og sett på 

gardiner, da. 

 

Og at jeg skulle kjøpe nye gardiner etterhvert, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Uten at jeg husker helt nøyaktig hvordan dette var. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var også innom jobben, (på Rimi Nylænde), mens jeg var sykmeldt, husker jeg. 

 

Og da husker jeg det, at det virka som for meg, at medarbeiderne der liksom ikke hadde noe respekt 

for meg lenger. 

 

Og hu Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, hu hadde jo bedt meg om å være strengere mot 

medarbeiderne, sånn at ikke hu og butikksjef Elisabeth Falkenberg, ble upopulære, da. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 4). 

 

Så jeg begynte å kommandere Henning Sanne og Wenche Berntsen til å fylle opp pizza og sånn da, 

(husker jeg). 

 

Mens jeg bare var innom der. 

 

For det virka litt for meg, som at de to nesten ignorerte meg, da. 

 

Og det var jeg ikke vant med, fra den tida før det her, (den tida jeg hadde jobba, som nestsjef der), 

for å si det sånn. 

 



Men det var jo dumt av meg selvfølgelig, å begynne sånn. 

 

For når jeg var sykmeldt, så skulle jeg jo ikke ha kommandert noen, i butikken, liksom. 

 

Men jeg hadde liksom glidd inn i rollen, som den strenge nestsjefen der, da. 

 

Så jeg var kanskje litt redd for hva som ville skje, når jeg dukka opp der igjen, etter sykmeldingen 

min, da. 

 

(Når jeg så at disse to, (Henning Sanne og Wenche Berntsen), liksom bare ignorerte meg, (da jeg 

dukka opp der), da). 

 

Så jeg var kanskje litt redd for at medarbeiderne der, ville slutte å gjøre som jeg sa, da. 

 

(Når jeg kom tilbake igjen, fra sykmeldingen). 

 

Så derfor 'klikka' jeg kanskje litt, og begynte å be dem om å fylle opp Grandiosa, og sånn, da, 

(husker jeg). 

 

Når jeg egentlig bare var innom der for å si 'hei', (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For det var ganske kjedelig, å bare være sykmeldt da, husker jeg. 

 

For dette her var før jeg hadde fått testet internett og sånn, da. 

 

Så jeg var bare hjemme og prøvde å få lest ut den To Tårn-boken, da. 

 

(Noe jeg ikke klarte. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

For jeg hadde vanskeligheter med å konsentrere meg, (tror jeg), etter operasjonen, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg ble vel også kanskje litt nedfor, av å bare være aleine hjemme. 

 

For det eneste jeg gjorde hver dag. 

 

Det var liksom å gå å handle mat, i Rimi-butikken, i første etasje, i Rimi-bygget der, da. 



 

Og da hadde jeg med meg en bærepose, i butikken, vel. 

 

Og så hinket jeg rundt på krykker, og la maten jeg skulle ha, oppi den posen, da. 

 

Som hang på den ene krykka, da. 

 

(Var det vel). 

 

Og da pleide jeg å kjøpe pariserpizza, (fra frysedisken), nesten hver dag, husker jeg. 

 

For den var det bare å legge inn i steikeovnen, (som jeg vel begynte å bruke igjen, selv om den 

glassplata, (som jeg har skrevet om tidligere), i fronten, ikke var festet ordentlig, vel), og så spise, 

da. 

 

Så det her var en litt kjedelig tid da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg skulle egentlig ikke gå på beinet, på to måneder, (husker jeg), etter operasjonen. 

 

Men etter en og en halv måned, (eller noe sånt), så orka jeg ikke å vente lenger, med å gå på beinet, 

(husker jeg). 

 

(For jeg blei nesten sprø da, av de krykkene, osv). 

 

Så da gikk jeg kjempesakte bort til Shell-stasjonen, (bort mot Bislett der), og kjøpte noe mat eller 

godteri der da, (husker jeg). 

 

Og det gikk greit da, (husker jeg). 

 

Selv om jeg ikke klarte å gå like fort som vanlig liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så ringte butikksjef Elisabeth Falkenberg, (må det vel ha vært), meg, (mens jeg fortsatt 

var sykmeldt), for hu ville at jeg skulle stikke innom Rimi Nylænde igjen, da. 

 

Og da var også distriktsjef Anne-Katrine Skodvin innom der, (husker jeg). 

 

Og hu ville at jeg skulle kjøre innom Rimi Bjørndal, (en butikk som lå en del kilometer, lenger fra 

sentrum, enn det Rimi Nylænde gjorde, da). 

 

(Rimi Bjørndal lå ikke så langt unna Grønmø søppelfylling, forresten. 



 

Og Rimi Bjørndal var også nabobutikken, til Rimi Klemetsrud, (hvor jeg jo var på det mislykkede 

jobbintervjuet, den dagen som utenriksminister Johan Jørgen Holst døde, i 1994, (var det vel), som 

jeg har skrevet om, i Min Bok 4))). 

 

For butikksjefen der, (Kristian Kvehaugen), han trengte en ny assistent da, (sa Anne-Katrine 

Skodvin). 

 

Og dette passet jo med det distriktsjef Anne-Katrine Skodvin og meg hadde pratet om tidligere. 

 

Nemlig at jeg først skulle være assistent, på en liten butikk, (som Rimi Nylænde jo var). 

 

Og så være assistent i en stor butikk, (som Rimi Bjørndal vel måtte sies å være, for omsetningen der 

var jo cirka dobbelt så høy, som på Rimi Nylænde). 

 

Og så skulle jeg kanskje få bli butikksjef, (avhengig av hvordan jeg gjorde det som assistent da), 

husker jeg. 

 

Dette var noe distriktsjef Anne-Katrine Skodvin og jeg, hadde pratet om, et år eller to, før det her 

vel. 

 

Så dette at hu ville at jeg skulle begynne å jobbe som assistent på Rimi Bjørndal. 

 

Det passet bra med det som vi hadde pratet om tidligere, når det gjaldt min karriere, i Rimi. 

 

Og Anne-Katrine Skodvin ville også sette opp lønnen min, fra 150.000 i året, til 160.000 i året, 

(husker jeg), hvis jeg tok den jobben, på Rimi Bjørndal. 

 

(Husker jeg at hu sa, i forbindelse med at jeg begynte å jobbe på Rimi Bjørndal der). 

 

Og det passet meg bra, siden jeg da ikke regnet med at jeg ikke trengte å ha noen ekstrajobb lenger, 

(for å få budsjettet mitt til å strekke til da), husker jeg. 

 

Så jeg husker at jeg kjørte avgårde, (fra Rimi Nylænde), etter den forklaringen, som distriktsjef 

Anne-Katrine Skodvin, hadde gikk meg, da. 

 

For å prøve å finne fram til Rimi Bjørndal, (som lå litt utenfor allfarvei liksom), for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 16: Rimi Bjørndal 

 

Da jeg fant fram til Rimi Bjørndal der. 

 

(Som var en matbutikk, som lå rimelig anonymt til, i en murbygning, i en vei, som var skiltet som 

Slimeveien, vel). 

 

Så gikk jeg inn der, og pratet med assisterende butikksjef Irene Ottesen, (som var ei litt kraftig 

blondinne, i 20-årene, med pasjeklipp, heter det vel), og butikksjef Kristian Kvehaugen, (som var 

han som hadde ansatt meg, på Rimi Nylænde, nesten tre år før det her), da. 

 

Disse klagde over at de ansatte var så forferdelige, da. 

 

Så de ville at jeg skulle begynne å jobbe i butikken, så raskt som mulig. 

 

Siden de trengte hjelp da, (sa de). 

 

Jeg forklarte det, at jeg fortsatt var sykmeldt, i en del uker. 

 

Men at jeg kunne jo prøve å sitte litt i kassa og sånn, siden det var krise der, da. 

 

(Siden jeg var sykmeldt på grunn av kneet mitt, da. 

 

Men jeg kunne jo sitte i kassa, uten at jeg belastet kneet så mye, liksom). 

 

Og på veien ut, så husker jeg at jeg la merke til det, ei annen blondinne, som satt i kasse 4 der, virka 

litt sur, da. 

 

Og det var ei jeg ikke husker hva heter nå, men hu var med på julebordet, med Rimi Bjørndal, (det 

som jeg arrangerte), i 1997, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den neste gangen som jeg var innom der, så satt Irene Ottesen på med HiAcen min, bort til 

Holmlia, etter jobben da, (må det vel ha vært). 

 

For hu bodde i Groruddalen, (eller noe), mener jeg å huske. 

 

Men jeg kjørte henne til toget, da. 

 

Irene Ottesen hadde jobbet som assisterende butikksjef, i Bunnpris-kjeden, i Trøndelag, (hvis jeg 

skjønte det riktig). 

 

Og hu hadde også vokst opp i Tønsbergs-distriktet, mener jeg at hu fortalte. 

 

Irene Ottesen fortalte at hu ikke hadde noe familie. 



 

Men at hu hadde et par adoptiv-foreldre, eller støttekontakt-foreldre, (eller noe sånt), da. 

 

Jeg fortalte at jeg heller ikke hadde noe særlig kontakt med foreldrene mine. 

 

Og da sa Irene Ottesen det, (en gang seinere i 1996, må vel det her ha vært), at hu mente at også jeg 

burde hatt noen sånne støttekontakt-foreldre, da. 

 

Men det var jeg ikke interessert i da, forklarte jeg. 

 

For jeg syntes ikke at det var noe poeng i det, liksom. 

 

Når jeg hadde bodd aleine fra jeg var ni år, så var det litt seint å få foreldre som 26-åring, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Irene Ottesen hu hadde jo ikke noe familie. 

 

Så jeg husker det, at jeg måtte mate kattene hennes, (da hu bodde i Groruddalen der, var det vel, 

langs T-banelinje 5, et sted, mener jeg å huske). 

 

Når hu var på noe venninnetreff, (eller noe), i Tønsberg, en helg, (eller hva det kan ha vært igjen). 

 

Og da hu seinere flytta til Holmlia, (var det vel). 

 

Så tagg hu seg til å få låne min Toyota HiAce, da. 

 

Som støttekontakt-faren hennes kjørte med, mens jeg var på jobb da, (husker jeg). 

 

Og han klagde på at styringa på bilen var dårlig, (husker jeg), når de var ferdige, med å flytte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så fant jeg ut det, at Irene Ottesen, hadde 170.000 i årslønn. 

 

(Mens jeg selv bare hadde 160.000, da). 

 

Så da klagde jeg, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo jobba flere år i butikk, enn Irene Ottesen, (mener jeg å huske, ihvertfall), og jeg 

hadde jo også gått tre år på handel og kontor, og to år på NHI, osv. 

 

Og jeg var jo vant til å være nestsjef, på Rimi Nylænde. 

 



Og jeg hadde ikke skjønt det som at Anne-Katrine Skodvin ville at jeg skulle være noe slags 'tredje-

fiolin', på Rimi Bjørndal. 

 

Det var ikke sånn som jeg skjønte avtalen vår, liksom. 

 

(Jeg mente at det var selvfølgelig at jeg måtte være liksom nestsjef der, siden jeg allerede hadde 

jobbet i to år, som assistent, på Rimi Nylænde, da). 

 

Så da klagde jeg på det her, da. 

 

Og da fikk jeg også 170.000 i årslønn da, (husker jeg). 

 

Men det ble etterhvert sånn, at Irene Ottesen og meg, vi måtte jobben annenhver torsdag, fra 7 til 

20, vel. 

 

Siden det var for lite penger på lønnsbudsjettet, da. 

 

Sånn at vi begge måtte jobbe to kveldsvakter i kassa, hver måned, uten lønn, i en del måneder, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I begynnelsen, da jeg jobba der, så satt jeg som sagt i kassa, da. 

 

Jeg merka vel at jeg hadde gått for mye på beinet. 

 

Ihvertfall så husker jeg det, at jeg hinka meg, på krykkene, ned til kassa, da. 

 

Og hadde krykkene stående i kassa, den første tiden, som jeg jobba der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så begynte jeg å jobbe på gølvet der, med å sette opp varer, da. 

 

Og da var vel han tidligere butikksjefen innom der. 

 

(En som het Magne Backe, (eller noe sånt), mener jeg å huske). 

 

Det var også han som jeg hadde tatt over Rimi-leiligheten etter, forresten. 

 

(Leilighet 303, i Waldemar Thranes gate 5). 

 

For jeg husker at jeg fikk Rimi-lønnsslippen, til han Magne Backe, i postkassa mi en gang da, på St. 

Hanshaugen der. 

 



Og da var jeg så vant til å åpne de lønnsslipp-brevene, med en gang, som jeg fikk dem. 

 

Så jeg klarte å åpne det brevet, selv om det var til han Magne Backe da, (eller hva han het igjen). 

 

Og han tjente vel 250.000 i året, som Rimi butikksjef, (mener jeg sånn halvveis å huske, ihvertfall). 

 

Men han Magne Backe slutta i Rimi, for å begynne å jobbe i Shell, (eller om det var en annen 

bensinstasjon-kjede), da. 

 

Så det var nesten som at jeg overtok både leiligheten hans og jobben hans, da. 

 

Siden jeg ble assisterende butikksjef, (ihvertfall), på Rimi Bjørndal, ikke så lenge etter at jeg flytta 

inn i leilighet 303, i Rimi-bygget, på St. Hanshaugen der, da. 

 

Og han Magne Backe, (som jeg ikke hadde prata med engang, på den her tida), han skrøyt av meg, 

(mener jeg å huske, at jeg overhørte), ovenfor butikksjef Kristian Kvehaugen, og kommenterte om 

meg, at jeg var rask til å fylle varer, (som lå spredd på gulvet), inn i hylla, (eller noe sånt), da. 

 

Og en annen gang, som jeg jobba der, (en lørdag), så mener jeg at jeg overhørte det, at han Magne 

Backe, (mener jeg at det var, ihvertfall), sa det om meg, at det lukta vondt av meg, (husker jeg). 

 

Men på Rimi Bjørndal, så brukte de noen andre Rimi-skjorter, enn de jeg var vant til å bruke, på 

Rimi Nylænde. 

 

(Og det var noen sånne stripete 'klovne-skjorter', da). 

 

Og jeg fikk vel ikke fler enn to-tre av disse skjortene, da jeg begynte å jobbe der. 

 

(Av butikksjef Kristian Kvehaugen, da). 

 

Og jeg måtte vaske tøy i vaskekjelleren, i Waldemar Thranes gate 5, da. 

 

(For jeg hadde jo ikke den vaskemaskinen fra Thorn lenger, som jeg hadde hatt, da jeg bodde på 

Ungbo. 

 

Og jeg hadde ikke råd til å ha min egen vaskemaskin, på den her tida. 

 

For da måtte det gjøres noe rørleggerarbeid, som han Jan Terje Syvertsen fortalte meg, da jeg var på 

visning der. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 4). 

 

Og jeg hadde jo nettopp tatt lappen og kjøpt meg bil, så jeg hadde ikke råd til å ordne med egen 

vaskemaskin, da. 

 

Og det var også dårlig plass, i de Rimi-lelighetene, så det tror jeg ikke at var vanlig å ha der, heller). 

 

Så jeg prøvde å bruke de klovne-skjortene, to dager i strekk, da. 

 

Men det funka ikke fredag og lørdag, fant jeg ut, etterhvert. 

 

(For Rimi Bjørndal er en rimelig travel butikk, å jobbe i da. 



 

For det er så lav snitthandel der. 

 

Og mye flaskepant. 

 

Så da må folka som jobber der, jobbe mer, for å få inn like mye omsetning, som butikker med lavere 

flaskepant og høyere snitthandel, da). 

 

For da han Magne Backe, (eller hva han het igjen), var innom Rimi Bjørndal, like før stengetid, en 

lørdag, (like etter at jeg hadde begynt å jobbe der), da. 

 

Så lukta det faktisk vondt av meg, (husker jeg selv og). 

 

(Sikkert på grunn av at den skjorta, som jeg hadde brukt på fredag, hadde hatt bakterievekst i seg, 

(eller noe), over natta da, og derfor produserte vond lukt, på lørdagen, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg måtte begynne å nesten stjele sånne klovne-skjorter da, når jeg fant de, rundt omkring på 

gulvet og sånn, i garderoben, på Rimi Bjørndal der. 

 

Sånn at jeg fikk tilsammen seks sånne skjorter, da. 

 

Sånn at jeg kunne ha en rein sånn skjorte, for hver dag, da. 

 

(For jeg vaska klær på søndagene, da. 

 

I vaskekjelleren, i Waldemar Thranes gate 5 der). 

 

Sånn at det ikke lukta hest av meg, liksom da. 

 

(Og det samme med vanlige Rimi-skjorter, (for de klovne-skjortene brukte vi bare om sommeren). 

 

Jeg måtte også ha seks sånne lyseblå Rimi-skjorter, sånn at jeg hadde en for hver dag, når jeg hadde 

'lang-uke', fra mandag til lørdag, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og grunnen til at jeg kun brukte den vaskekjelleren, i Waldemar Thranes gate 5, på søndagene. 

 

Det var fordi at det ikke var noen faste vasketider, på søndagene, da. 

 

For det er mulig at de vasketidene, på hverdagene, var opptatt da, på den vasketavla, som hang der. 

 

(Ihvertfall om kveldene). 

 

Jeg fant ihvertfall ut det, (mener jeg å huske), at det var best å vaske klær på søndagene da, (husker 

jeg). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 17: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

På Rimi Bjørndal, så jobba også Hilde, (som jeg nå lurer på om er i slekt med Helge Hammelow 

Berg, for jeg så på Facebook, at hu het H. Berg, til etternavn, (eller noe sånt)). 

 

Hilde var ei lita 'dundre', (må man vel si), med mørkt, krøllete hår. 

 

Og hu jobba for det meste i kassa eller i tippinga, vel. 

 

Men hu kunne vel også jobbe på gølvet, (tror jeg). 

 

(Eller ihvertfall sette opp småvarer). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hilde sin venninne, det var Vanja Bergersen. 

 

Vanja Bergersen, det var ei pen jente, adoptert fra Korea, i slutten av tenårene vel, som studerte ved 

Norges Markedshøgskole, på Schous Plass der. 

 

Og da jeg begynte å jobbe på Rimi Bjørndal. 

 

(Da jeg satt i kassa der). 

 

Så satt jeg i kasse 3, de første dagene da, (husker jeg). 

 

Og da satt hu Vanja Bergersen, i kasse 4 da, (som var en speilvendt kasse). 

 

Så vi satt jo nesten og så inn i øya på hverandre da, hvis vi løfta blikket. 

 

Så jeg ble litt betatt av henne da, (husker jeg), da jeg begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal der. 



 

(Etter å ha vært på sykehuset og sånn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vanja Bergersen, hu bodde i Elgtråkket, (eller hva det heter igjen), på Bjørndal. 

 

Og det hendte et par ganger at jeg kjørte henne hjem etter jobben, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Vanja Bergersen, hu forklarte en gang til meg, at hu het _Berger_-sen. 

 

Og ikke _Berge_-sen. 

 

Til etternavn. 

 

Så hu var ikke av skipsreder-slekt da, forstod jeg. 

 

Men det ble kanskje fortsatt litt rart for meg, med en _Berger_-sen, siden jeg var fra nettopp Berger, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ei annen dame, som jobba, på Rimi Bjørndal, da jeg begynte der. 

 

Det var Unni, som var ei dame i begynnelsen av 20-årene, med lyst hår, vel. 

 

Og Irene Ottesen, hu lo en gang litt av henne, (husker jeg). 

 

For Irene Ottesen hadde møtt Unni i byen, da. 

 

Og da hadde Unni hatt på seg kjempemasse sminke, i trynet da, (fortalte Irene Ottesen). 

 

For Unni hadde latt noen sminke seg, i en sminkebutikk, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen som jobba der, det var en som het Sebastian, (husker jeg), som bodde i Bjerregaardsgate, 

(like ved Rema 1000 der vel), på St. Hanshaugen. 

 

Og som derfor nesten var naboen min, da. 



 

Så han pleide å sitte på med meg, hjem fra jobben, et par ganger, da. 

 

Og han Sebastian, han hadde skadet knærne sine, (var det vel), så han kunne ikke drive med 

løpstrening, men kun med sykling da, (mener jeg at han fortalte). 

 

Jeg klagde litt på han Sebastian en gang, husker jeg, (når jeg avløste han i kassa, mens han hadde 

spisepause). 

 

For han var borte i cirka en time, da. 

 

Mens man egentlig bare hadde en halvtime spisepause. 

 

For Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen hadde jo sagt til meg det, at de ansatte der var så 

forferdelige, da. 

 

Og de ville vel at jeg liksom skulle hjelpe dem, med å 'ta' dem, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Irene Ottesen var vel også i kassaområdet, da jeg klagde litt på han Sebastian da, (mener jeg å 

huske). 

 

Og han Sebastian, han tok seinere hevn, for han klagde på meg, da jeg putta noen fruktesker i papp-

pressa, en gang, husker jeg. 

 

Siden jeg ikke la dem opp/ned, sånn som de hadde lært, da. 

 

Og hu sure blondinna, (som jeg skrev om, i det forrige kapittelet). 

 

Hun mobba meg også en gang, (husker jeg), siden jeg la plast, i plast-søppeldunken, (eller noe 

sånt), da. 

 

For det ble blanda på søppelhaugen likevel, (eller noe), var det vel hu sa, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen, som jobba der, da jeg begynte der. 

 

Det var en kar, som het Thomas Sæther. 

 

Han jobba som ekstrahjelp der, og rundt år 2000, så møtte jeg han tilfeldigvis igjen, da jeg var ute 

på byen, sammen med noen Rimi-folk. 

 

Og da hadde han ganske nylig flykta fra Fremmedlegionen, fortalte han. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener også å huske, at det jobba ei nett brunette der. 

 

Ikke Anne Grethe, (som var dama til den tidligere butikksjefen, Magne Backe). 

 

Men også ei annen brunette, som butikksjef Kristian Kvehaugen sin sønn, Thomas Kvehaugen, 

seinere fortalte om, at hadde drivi og knulla med en Bakers-sjåfør, inne på dassen der. 

 

(Før jeg begynte å jobbe der da, må det vel ha vært). 

 

Og uten at jeg veit hvordan Thomas Kvehaugen kan ha visst om det her. 

 

For han var vel FN-soldat, i Libanon, på den tida, som jeg begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal, (sånn 

som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men så begynte Thomas Kvehaugen å jobbe i kassa der da, etter at jeg hadde jobba der i bortimot et 

halvt år, (eller noe sånt), vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

En av de faste kundene, på Rimi Bjørndal, det var forresten Marius Müller, (som bodde på 

Bjørndal, vel). 

 

(Han med sangene 'Den du veit' og 'Carmen', osv). 

 

Og en gang, som jeg la opp kjølevarene, (som var min faste jobb, også på Rimi Bjørndal). 

 

Så kom han Marius Müller bort til meg, og spurte om et eller annet, da. 

 

(På en hyggelig og høflig måte, må jeg vel si). 

 

Og da fortalte Thomas Kvehaugen meg det etterpå, at det var Marius Muller, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 18: Sommerferien 1996 

 

Etter å ha jobba sammen med Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen, på Rimi Bjørndal, i to-tre 

måneder. 

 

Så var jeg rimelig lei av dem da, i august 1996, (husker jeg). 

 

(For jeg hadde sommerferie sist da, av oss lederne, på Rimi Bjørndal der). 

 

Så jeg hadde lyst til å dra bort litt, i sommerferien, da. 

 

Samtidig, så hadde jeg ikke så mye penger. 

 

Så jeg bestemte meg for å dra på bilferie, til Danmark, da. 

 

Og Irene Ottesen hadde nevnt på jobben, at Løkken var et fint feriested, på Jylland, da. 

 

Så jeg siktet meg inn mot den byen, da. 

 

(Selv om jeg aldri hadde hørt om den byen, før Irene Ottesen nevnte den, må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok, så var jo mora mi sammen med en italiener, da hu bodde i 

Larvik, på begynnelsen av 80-tallet. 

 

Og han hadde jo en folkevognbuss, som han brukte, som campingbil, da. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg kom på den ideen, å bruke HiAce-en min, som campingbil, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så en dag, et stykke ut i august-måned, i 1996. 

 



Så heiv jeg madrass-delen, av den sofesofaen, som jeg hadde funnet, i den boden, på Ungbo, inn i 

HiAce-en min. 

 

Og jeg tok ned de to rød og hvit-stripete gardinene, som jeg hadde fått, av Mette Holter, da jeg 

flytta inn på Ungbo, cirka fem år tidligere. 

 

Og så hang jeg de gardinene foran vinduene, bak i HiAce-en, da. 

 

Før jeg kjørte nedover mot Larvik, da. 

 

(Som jeg syntes at var det naturlige stedet for meg, å ta ferje over til Danmark fra. 

 

Siden jeg hadde vokst opp i Larvik, på 70-tallet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På en eller annen måte, så hadde søstera mi Pia, fått snusen i det, at jeg skulle dra til Danmark, da. 

 

Og hu fortalte meg det, at mora mi, (som på denne tiden fortsatt bodde i Borgheim, på Nøtterøy), 

ville at jeg skulle dra innom henne, på veien nedover mot Larvik, da. 

 

Så jeg kjørte innom mora mi, da. 

 

Og på veien, så kjørte jeg forbi en mørkhudet guttunge, (må man vel kalle han), som solgte jordbær, 

langs veien, da. 

 

(Like ved en kirke, i Tønsberg-området, hvor jeg mener at søstera mi og meg, var med mora mi og 

hennes foreldre, på julegudstjeneste, en jul, på midten av 70-tallet, hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og da tenkte jeg vel noe sånt, som at sommeren var tiden for jordbær, da. 

 

Og så kjøpte jeg med en kurv jordbær, som jeg hadde med til mora mi, da. 

 

Og dette stusset mora mi fælt på, husker jeg. 

 

Hu lurte på hvorfor jeg hadde kjøpt jordbær, da. 

 

Men det var vel ikke noen spesiell grunn til det, akkurat. 

 

Det var kanskje fordi at jeg hadde gått på fruktkurs, da. 

 

(Hvem vet). 

 

Jeg kjørte jo vanligvis mest inne i Oslo. 

 

(Til og fra jobb, osv). 

 

Så jeg hadde ikke sett så mye til det, at det ble solgt jordbær, langs veien, tidligere, (mens jeg hadde 



hatt bil og lappen), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mora mi fortalte meg at hu var blakk. 

 

Så hu lurte på om jeg kunne spandere en pose kaffe på henne, da. 

 

Det sa jeg at var greit. 

 

For da syntes jeg litt synd på henne, må jeg innrømme. 

 

Siden hu ikke hadde råd til å kjøpe seg en pose kaffe, engang. 

 

Så jeg kjørte henne til nærbutikken der da, hvor jeg betalte for en pose kaffe, (blant annet), som 

mora mi ikke hadde råd til å betale for selv da, (av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mora mi fortalte meg også det, at bestemor Ingeborg, hadde flytta tilbake igjen til Nevlunghavn, og 

fått seg en eldrebolig der. 

 

(Noe som var nytt for meg, da). 

 

Og hu fortalte meg også det, at bestemor Ingeborg hadde fem hundre kroner til meg, (eller noe), i 

bursdaggave, da. 

 

Og at bestemor Ingeborg ville det, at jeg skulle kjøre innom henne, i Nevlunghavn, da. 

 

Mora mi fortalte meg vel at bestemor Ingeborg bodde like ved det gamle biblioteket der, (som jeg 

husket fra 70-tallet, siden jeg var med bestemor Ingeborg dit en gang da, (da min mors foreldre 

bodde i det store skipperhuset deres, i Blombakken). 

 

Biblioteket, det var vel stengt på 90-tallet, og før det ble bibliotek, så var det vel skole der, så veien 

som bestemor Ingeborg bodde i, den het Skoleveien, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjørte innom bensinstasjonen i Helgeroa, på veien ut mot Nevlunghavn, (husker jeg). 

 



For jeg hadde litt lite bensin på bilen da, (fant jeg ut). 

 

Men på den bensinstasjonen, så var bensinpumpene så gammeldagse, at jeg ikke skjønte noe av 

dem, da. 

 

Så jeg måtte be en gutt i 18-års alderen, (eller noe), om å forklare for meg, hvordan den 

bensinpumpa fungerte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Bestemor Ingeborg syntes at bilen min var morsom, (husker jeg). 

 

Og jeg ble invitert, til å være hos henne, i flere dager, da. 

 

(For bestemor Ingeborg hadde vel et gjesterom der, mener jeg å huske). 

 

Noe jeg sa at var greit, for jeg hadde ikke noen bestemte ferieplaner, da. 

 

Jeg tok det litt på sparket, liksom. 

 

Og jeg var ikke helt sikker på, om jeg hadde råd til å dra, med ferje, til Danmark. 

 

Eller om jeg istedet skulle kjøre ned til Sørlandet, en tur. 

 

Men siden Pia hadde spredd det så mye, at jeg skulle til Danmark, så ble jeg nesten litt fanget, av 

det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Bestemor Ingeborg, hu hadde ikke fått klippet plenen sin der, husker jeg. 

 

Men hun hadde en gressklipper stående der, da. 

 

Så jeg klipte plenen der en dag, som det var fint vær da, (noe det vel forresten var alle de dagene jeg 

var der, tror jeg). 

 

Og jeg fikk også jobben, av bestemor Ingeborg, å kjøre ut til en ganske kjent matbutikk, (som jeg 

ikke klarte å se noe til, da jeg bodde i Kvelde, i 2005, og satt på med onkel Martin, noen ganger, for 

å besøke bestemor Ingeborg, i Nevlunghavn), i Helgeroa, (som lå på venstre hånd, langs veien, når 

man kjørte fra Nevlunghavn mot Larvik, (og velger den veien som ikke går om Stavern)). 

 

Og i den matbutikken, så måtte jeg veie opp en kilo eller to med frosne reker da, (hvis jeg husker 

det riktig). 

 



Og også kjøpe en del andre ting, (for bestemor Ingeborg), da. 

 

Og da jeg kom tilbake, til bestemor Ingeborg sin eldrebolig. 

 

Og ga henne kvitteringen, fra matbutikken, da. 

 

Og da fortalte bestemor Ingeborg det. 

 

At søstera mi Pia, hadde vært på besøk hos henne, tidligere den sommeren. 

 

Men at Pia ikke pleide å ta med kvitteringa, når hu var i butikken, og handla for henne. 

 

(Det må vel ha vært butikken i Nevlunghavn, isåfall, hvis jeg skulle tippe. 

 

Siden Pia ikke har hverken lappen eller bil, da. 

 

(Ihvertfall så hadde hu ikke det da jeg flykta til England, i 2005)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg dro også på stranda, i Nevlunghavn, (husker jeg). 

 

(Den stranda ved siden av Gurvika der. 

 

Like ved der hvor bestefar Johannes, hadde funnet en hule, på 70-tallet, en gang. 

 

Som jeg muligens har skrevet om, i Min Bok vel). 

 

Og da la jeg meg ned, i nærheten av noen lokale ungdommer der, (husker jeg). 

 

Og det lurer jeg på om var han som hadde hjulpet meg med den bensinpumpa, på bensinstasjonen i 

Helgeroa, en dag eller to tidligere. 

 

For jeg mente at jeg kjente igjen han, da. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og han lå der sammen med blant annen en veldig strøken lyshåret dame, i 17-18-års alderen, 

(husker jeg). 

 

Som lå der toppløs da, (mener jeg å huske). 

 

Og plutselig, så stakk alle de kara, (som hu lå der sammen med), opp på et fjell der da, og lot hu 

dama ligge aleine der, (husker jeg). 

 

Noe hu klagde på, til han 'bensinstasjon-karen', da han dukka opp der igjen da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den neste dagen, (eller noe), så møtte jeg plutselig onkel Håkon(!), (husker jeg), utafor butikken, på 

campingplassen der, (som lå rett bak den sandstranda, som jeg hadde ligget og solt meg på, en av de 

forrige dagene, da). 

 

(Den stranda, det var forresten den samme stranda, hvor jeg en gang hadde kasta en glassmanet, på 

søstera mi, på 70-tallet. 

 

Og som jeg hadde gått rundt på, med en metalldetektor, (som jeg hadde kjøpt billig på postordre), 

en gang, på 80-tallet. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Onkel Håkon, han fortalte meg det, at han og tante Tone, hadde pleid å ligge i telt, på 

campingplassen der, de siste somrene. 

 

Noe som var nytt for meg. 

 

For på den tida, som jeg bodde på Bergeråsen, (altså på 80-tallet). 

 

Så pleide de å dra på ferie til Danmark, (og til Bulgaria osv.), om somrene, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Onkel Håkon, han dro meg med, til teltet, som han og tante Tone, bodde i der, da. 

 

Og der var sannelig (fille)-tante Tone og. 

 

De bydde på en øl, (mener jeg å huske). 

 

For de hadde et fortelt, (eller om det var platting(?)), der og, da. 

 

Hvor jeg ble invitert til å sitte litt, da. 

 

Og jeg forklarte vel det, at jeg nettopp hadde operert kneet, og at jeg var på besøk hos bestemor 

Ingeborg, (i Nevlunghavn), og at jeg hadde tenkt meg videre til Danmark, da. 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 



 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 18 (2): Mer fra sommerferien 1996 

 

Bestemor Ingeborg hadde forresten en pakke røkelaks liggende i kjøleskapet, som hadde gått ut på 

dato, (husker jeg). 

 

Hun tilbydde meg denne røkelaksen, en dag, vitende om at den var gått ut på dato, da. 

 

Men da takket jeg nei, må jeg innrømme. 

 

Mat som var utgått på dato, det var ikke noe som fristet liksom. 

 

Og da sa bestemor Ingeborg det, (på sitt dansk-lignende norsk, eller hva man skal kalle det), at hun 

kunne spise den røkelaksen selv, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg dukket opp hos bestemor Ingeborg der. 

 

(Hvis ikke dette var under et senere besøk). 

 

Så satt bestemor Ingeborg i telefonen med Hans Kølner, (faren til Frode Kølner, fra Min Bok), i 

Larvik E-verk, husker jeg. 

 

Dette syntes jeg at var rimelig merkelig. 

 

Men jeg regnet med at dette bare var noe i forbindelse med noen strømregninger, (eller noe sånt), 

da. 

 

Selv om det kanskje ville ha vært litt rart, det og. 

 

Siden dette jo var en eldrebolig. 

 

Så sånt gikk vel gjennom Larvik kommune, skulle man vel kanskje tro. 

 

Men jeg har ikke prata noe med hverken Frode Kølner eller Hans Kølner etter det her. 

 

(Såvidt jeg kan huske, ihvertfall). 

 

Så hva det her egentlig var om, det veit jeg ikke. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg turte ikke å runke, da jeg bodde hos bestemor Ingeborg, husker jeg. 

 

(Noe jeg egentlig var vant til å gjøre hver dag, siden jeg bodde aleine, da). 

 

For jeg syntes at det hadde blitt litt flaut, hvis jeg hadde blitt 'ferska', da. 

 

Så en gang, (eller om dette var under et annet besøk), så gikk jeg ned til Kjærstranda der, (heter det 

vel). 

 

(Der bestemor Ingeborg ville at jeg skulle leie et windsurfing-brett, en gang, da hu bodde i 

Blombakken, på midten av 80-tallet, (like etter at bestefar Johannes hadde dødd). 

 

Men jeg ikke hadde lyst, da). 

 

Og der, så gikk jeg forbi to badenymfer, (som jeg seinere har lurt på om kan ha vært døtrene til 

kunstneren Odd Nerdrum, for mora mi fortalte meg sommeren etter, (var det vel), at han bodde 

nedpå der), og hu ene, (som jeg lurer på om kan ha vært Oda Broch), tok av seg badehåndkleet, og 

blotta seg, (mens jeg gikk forbi), da. 

 

Men da så jeg litt bort, (må jeg innrømme), for de her badenymfene så ganske unge ut, da. 

 

Og det var ganske mørkt, (for det her var om kvelden), så jeg la ikke merke til om hu Oda Broch, 

(eller hvem det kan ha vært), var naken eller hadde på seg badetøy, under badehåndkleet, som hu 

liksom 'flasha' med, som om det var en kåpe, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg prøvde å runke i et skogområde litt lengre bort, på Kjærstranda der, da. 

 

Men jeg fikk det vel ikke helt til å funke, å runke der, (må jeg innrømme). 

 

For det var i nærheten av noen hus, (og sånn), da. 

 

Så jeg syntes vel at dette var litt risikabelt, da. 

 

Og da jeg kom tilbake til bestemor Ingeborg, så lurte hu på hva jeg hadde drevet med, da. 

 

For hu syntes at jeg hadde brukt for lang tid, på den gåturen min, da. 

 

(Noe sånt). 

 



Hvis ikke det her var under et annet besøk, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg søkte litt på nettet nå, og den fine stranda, der hvor jeg lå og solte meg, like ved hu strøkne, 

lyshåra tenåringsjenta. 

 

(Og der hvor onkel Håkon og tante Tone telta). 

 

Det må ha vært Oddane Sand, (mener jeg). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En dag, mens jeg var hos bestemor Ingeborg, så ringte jeg til Larvik Line, og bestilte en tur-retur 

billett, til Hirtshals, da. 

 

Dette var med en luftpute-båt, (eller hva det heter igjen), som bare brukte et par-tre timer, på å 

krysse Skagerak, da. 

 

Jeg hadde vel helst håpet å dra med den kjente danskebåten Petter Wessel, over til Danmark. 

 

Men den båten hadde visst slutta å gå, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Bestemor Ingeborg, hun fortalte meg det, at hu likte å handle i en matbutikk, i Larvik, som het 

Europris. 

 

(Og som lå ikke så langt unna krysset Jegersborggate/Nansetgata der, mener jeg å huske. 

 

Cirka der det hadde ligget en lekebutikk, på 70/80-tallet, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Så bestemor Ingeborg, hun ville sitte på med meg, til Larvik, den dagen, som jeg skulle ta ferja over 

til Danmark, da. 

 

Og da syntes jeg litt synd på bestefar Johannes, husker jeg. 

 

For jeg hadde ikke noe hastverk, med å kjøre til Larvik. 

 

For jeg hadde kjempegod tid, da. 

 

Men plutselig, så begynte bestemor Ingeborg å kommandere meg, da. 

 

Og sa at nå måtte vi kjøre, osv. 

 

Så det var jo et vanvittig stress da, sånn som jeg husker det. 

 

Og uten at jeg skjønte grunnen til dette. 

 

For bestemor Ingeborg hadde vel ingen avtale, i Larvik, som jeg visste om, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De veiene som går, fra Nevlunghavn og til Larvik. 

 

(Ihvertfall på den veien jeg kjørte. 

 

Og jeg kjørte ikke den veien som går om Stavern. 

 

Men jeg kjørte den veien som går forbi Mille-Marie Treschow der, da. 

 

(Mener jeg at onkel Martin viste meg, i 2005)). 

 

De er ganske smale, da. 

 

Og jeg mener å huske det, at bestemor Ingeborg begynte å klage på kjøringa mi også, på veien inn 

til Larvik, da. 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde så god tid, før ferja gikk. 

 

Så jeg skulle kjøre en tur ut til Østre Halsen der, (hvor jeg jo bodde, da jeg gikk i første klasse, 

osv.), og se litt hvordan det så ut der igjen, da. 

 

(For jeg hadde ikke vært ute på Østre Halsen der, siden 70-tallet vel). 



 

Og bestemor Ingeborg, hu ville det, at jeg skulle slippe henne av, ved Larvik togstasjon og ferjeleiet 

der, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er mulig at jeg kjørte innom Rimi, (der hvor tidligere Torstrand Marked lå, på 70-tallet), på 

veien ut til Østre Halsen. 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Men jeg kjørte ihvertfall forbi Rockwoll-fabrikken der da, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Som jeg husker, fordi jeg mener å ha lest i en Ingvar Ambjørnsen bok, at han jobba der, på 70-tallet. 

 

Og så videre over Lågen, og så til høyre etter Lågen og så forbi Shell-stasjonen, (som het Gulf, på 

begynnelsen av 70-tallet). 

 

Og så videre ned Storgata da, og så parkerte jeg ikke så langt unna Hvittensand der, da. 

 

(Cirka der hvor mora mi pleide å parkere muligens, på 70-tallet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg gikk ned mot Hvittensand der. 

 

(Som ligger liksom der Lågen møter Larviksfjorden, da. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

For det var liksom det eneste stedet jeg tenkte på, at man kunne gå til der, da. 

 

Og man må liksom gå på en slags sti, (var det vel), for å komme til den stranda, da. 

 

Og på den stien, så møtte jeg to tenåringsjenter, da. 

 

Og hu ene tulla med hu andre, og dytta henne bort mot meg, da jeg gikk forbi dem, husker jeg. 

 

(Mens hu sa et eller annet ord på Larviksdialekt, vel). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien tilbake til Larvik, så mener jeg å huske at jeg kjørte forbi Hvalen, (den store restauranten, 

nede ved marinaen der), og jeg kjørte vel også gjennom Mellomhagen, tror jeg, (der hvor jeg jo 

bodde, (hos mora mi og Arne Thomassen), i et par år, midt på 70-tallet). 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg kom tilbake til Larvik, så hadde jeg fortsatt god tid, før ferja gikk, da. 

 

Og jeg venta litt ikke så langt unna Tollerodden der, (et kommunalt utebasseng, med sjøvann, (hvor 

det ikke koster penger å bade, liksom), som mora mi pleide å ta med søstera mi og meg til, på 

slutten av 70-tallet, etter at vi flytta til Jegersborggate). 

 

Og der, så satt jeg bare å slappa av, på en benk, eller noe, vel. 

 

Mens jeg kjeda meg litt, da. 

 

Og jeg la merke til at en dansk dame, sykla rundt der, sammen med sin unge datter, vel. 

 

(Hvis ikke det her var under et annet Larvik-besøk, da. 

 

Men jeg var ikke så mye i Larvik, etter at mora mi flytta derfra, på 80-tallet. 

 

Så jeg tror nok at dette må ha vært den sommeren jeg dro til Danmark, med den HiAce-en, altså 

sommeren 1996). 

 

Og at de antagelig hadde tatt ferja over, fra Danmark, bare for å sykle rundt litt, en dag, i Larvik, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Sånn det virka som, for meg, ihvertfall. 

 

Noe som overrasket meg litt, siden jeg ikke kunne huske å ha lagt merke til noen dansktalende 

syklister, på den tida, som jeg selv bodde i Larvik, på 70-tallet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som skjedde, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 19: Løkken 

 

Da jeg kjørte ombord i den luftpute-ferja, som gikk mellom Larvik og Hirtshals. 

 

Så klarte en eldre kar, (i en ganske ny Mercedes), som kjørte på ferja, som bilen før meg. 

 

Å ripe opp lakken, på bilen, like etter at han kjørte opp en landgang. 

 

Og da jeg kjørte, som neste bil, så begynte noen av bakkemannskapet å prate om meg, (overhørte 

jeg). 

 

Fordi jeg liksom kjørte så dårlig, da. 

 

Hadde bestemor Ingeborg vært og prata med Larvik Line og bedt de om å tulle med meg, kunne 

man kanskje lure på. 

 

Jeg har lurt litt på det her ihvertfall, i ettertid, (fra tid til annen), må jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Selve turen over til Danmark, den tok bare to-tre timer. 

 

Og under overfarten, så satt folk, i noen seter, som ligna på flyseter, og som stod på rekke og rad, i 

et stort rom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da kjørte av ferja i Danmark, så kjøpte jeg meg et kart, på en bensinstasjon, i Hirtshals-området, 

vel. 

 

(Selv om jeg ikke kan huske at jeg kjøpte det kartet, men. 

 

Men jeg tror at det må ha vært sånn, ihvertfall. 

 

Hvis det ikke var kart for Danmark også, på kartet, som jeg brukte, da jeg kjørte for Chinatown 

Expressen, da. 

 

Det er mulig 



 

Hm). 

 

Jeg husker at jeg var innom en annen bensinstasjon, på veien sørover, fra Hirtshals, ihvertfall. 

 

(En bensinstasjon, som lå langs veien, før jeg tok av vestover, mot Løkken, vel). 

 

Og der var det ei smekker tenåringsjente, som stod i kassa, (husker jeg). 

 

Og grunnen til at jeg husker henne, det var fordi at hu plutselig begynte å gå ut av kassaområdet, og 

rundt i bensinstasjonen der, (rundt isdisken osv.), i noen åletrange klær, antagelig for å leite etter 

noe, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde funnet en vei, som gikk vestover, mot Løkken. 

 

Så skulle jeg liksom dobbeltsjekke det, at jeg kjørte på riktig vei, da. 

 

Og da var jeg veldig dum, (husker jeg). 

 

For da jeg skulle stoppe, på en rasteplass, (eller noe sånt), der. 

 

Så var det så flatt der. 

 

Og det så ut som at det gikk an å kjøre, på et jorde, som lå like ved veien, da. 

 

Så jeg begynte å tullekjøre litt der, da. 

 

For jeg syntes at det så så morsomt ut, da. 

 

Men da dreit jeg meg ut skikkelig, må jeg innrømme. 

 

For det var nemlig en grøft, mellom veien og jordet, som jeg ikke så, da. 

 

Så plutselig, så lå HiAce-en halvveis nedi en grøft der, da. 

 

Med det venstre bakhjulet opp i lufta, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var jo umulig for meg, å få opp bilen selv. 

 

Men jeg hadde jo bremset ned farta ganske mye. 



 

Før jeg liksom skulle tullekjøre litt, da. 

 

Så det ble ikke noen skader på bilen. 

 

Men jeg hadde ikke sjans til å få bilen opp av grøfta. 

 

Så jeg gikk opp en vei, til en gård, som lå like ved der jeg kjørte i grøfta, da. 

 

Og spurte han bonden, som holdt til der, om han kunne hjelpe meg å få opp bilen, da. 

 

(For jeg sa at jeg hadde kjørt ut, mens jeg så på kartet, da. 

 

For jeg turte ikke å innrømme det, at jeg dreiv og tullekjørte, da). 

 

Og han bonden, han stoppa en annen lokal kar, som kjørte forbi, mens vi stod der, da. 

 

I en pick-up, (eller hvordan bil det var igjen), da. 

 

Og han klarte å taue HiAce-en opp av grøfta igjen, da. 

 

Og jeg spurte vel om de skulle ha noen penger, som takk for hjelpen. 

 

Men de ville ikke ha noen penger, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men det var veldig kult gjort da, av de bøndene, i Nord-Jylland der, må jeg si. 

 

(Og jeg nevnte vel også det, for bestemor Ingeborg, da jeg kom tilbake igjen, til Nevlunghavn, at de 

bøndene hadde hjulpet meg, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, da jeg kjørte videre, så begynte det å bli mørkt, osv. 

 

Og da stoppa jeg, på en rasteplass, som lå like ved motorveien, ikke så mange mil før Løkken, da. 

 

Og der, så la jeg meg for å sove, for natten, da. 

 

Men det var veldig begrenset, hvor mye søvn, som jeg klarte å få meg der, (husker jeg). 

 

For når det kjørte vogntog forbi, så liksom drønnet det skikkelig, inne i bilen, da. 

 

Så jeg ble jo helt ør i hue, av den overnattingen der, må jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så kjørte jeg inn i Løkken. 

 

Og etter å ha vært innom en butikk, som vel muligens nettopp hadde åpnet vel. 

 

(For jeg dro videre, ganske tidlig, fra den rasteplassen, da). 

 

Så kjørte jeg etterhvert inn en skogsvei eller gårdsvei. 

 

(For jeg prøvde å finne et sted, hvor jeg kunne parkere bilen, da. 

 

For jeg hadde ikke med meg så mye penger da, for å si det sånn. 

 

Så mesteparten av pengene mine måtte jeg bruke på bensin, da). 

 

Og jeg så et sted, hvor jeg kunne parkere bilen, som så ganske øde ut, da. 

 

Men det var ikke sånn, at jeg bare lot bilen stå der. 

 

Det hendte også at jeg kjørte rundt i Løkken sentrum, med den bilen, da. 

 

Og stranden i Løkken, det var en kjempelang sandstrand. 

 

Og der var det var vanlig, å kjøre bil, på stranda, da. 

 

Så jeg kjørte en god del med HiAce-en rundt på stranda der da, husker jeg. 

 

For det var fint vær, da. 

 

Så jeg lå og solte meg, inne i bilen, da. 

 

(For jeg parkerte sånn, at bilen stod vendt mot stranda og sola, da). 

 

Og så lå jeg og solte meg, og prøvde fortsatt å få lest ferdig To Tårn da, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det stedet, som jeg hadde funnet, hvor jeg parkerte bilen, om natta. 

 

Det var ikke så utrolig langt fra Løkken sentrum, da. 

 

Så jeg kunne også gå til og fra bilen, hvis jeg ville ned til Løkken sentrum, om kvelden, for 

eksempel. 

 

Og det mener jeg å huske, at jeg gjorde, et par ganger, ihvertfall. 



 

At jeg gikk til og fra Løkken sentrum, da. 

 

Og det stedet hvor bilen min stod parkert, det var vel litt lenger fra sentrum, enn et sånt tivoli, (eller 

noe), hvor jeg leste om, (i VG eller Dagbladet vel), en gang, noen år, etter det her, at en norsk dame, 

hadde blitt skalpert, (eller noe), av en radio-bil, hvis jeg husker det riktig. 

 

(Eller, jeg søkte på nettet nå, og det var en go-kart, som hu dama hadde blitt skalpert av, i 2001, 

leste jeg, på Dagbladet.no: http://www.dagbladet.no/nyheter/2001/07/12/268943.html). 

 

Jeg gikk forbi det tivoli-stedet, når jeg skulle gå opp til der bilen min stod parkert da, (hvis jeg 

husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg hørte på radio, (på en Grundig kassettspiller, som jeg hadde fått, av mora mi, til 

jul, et år eller to, før det her vel, men som jeg nesten ikke hadde brukt), og da spilte en dansk 

radiostasjon, en sang, fra filmen 'Breaking the Waves', (mener jeg å huske)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var muligens en minkfarm, (eller noe), som jeg hadde parkert ved, (tror jeg). 

 

Og en dag, så så jeg en bonde, som dukka opp der, da. 

 

Og jeg spurte om det var greit, at jeg stod parkert der, da. 

 

Og det var greit da, fikk jeg til svar. 

 

Men så, en dag eller to senere. 

 

Så dukket politiet opp der da, (husker jeg). 

 

Og de ba om å få se på vognkortet, til bilen min, da. 

 

Og de ble vel litt roligere, når de så det, at det var jeg som var eier, av bilen, (tror jeg). 

 

Og jeg viste også politiet at jeg hadde en billett, tilbake til Larvik, som var noen dager frem i tid, da. 

 

Men jeg hadde visst klart å glemme igjen noen greier, utenfor bilen. 

 

Og det var en ølflaske og en bærepose, (eller noe sånt), vel. 

 

Og politiet forklarte at det ikke var lov til å kjøre i fylla, i Danmark, da. 



 

Men det skjønte jeg jo av meg selv da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg forklarte det, at hvis jeg drakk øl, så drakk jeg det om kvelden da, og så kjørte jeg om dagen. 

 

Og de politifolka, de klagde også, på at det lukta vond der, fra den minkfarmen, (eller hva det var), 

da. 

 

Men jeg forklarte det, at jeg ikke merka noe særlig til den lukta, inne i bilen, da. 

 

(Jeg hadde ikke merka noe til noe vond lukt, før de politifolka begynte å bable om det, for å si det 

sånn). 

 

Men jeg hadde merka at det dukka opp en del fluer, inne i bilen, da. 

 

(Noe som jeg syntes at var rimelig irriterende). 

 

Så jeg hadde kjøpt fluepapir, på et supermarked, nede i Løkken sentrum, en eller to dager før det her 

besøket, fra politiet da, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 20: Mer fra Løkken 

 

Etter at de politifolka, i Løkken, hadde forstyrra meg, der jeg bodde, med HiAce-en min. 

 

Så var det ikke så artig, å bo der lengre, (for å si det sånn). 

 

Jeg regna med at det var han bonden, som hadde klagd på meg da, antagelig. 

 

Så jeg regna ikke med at det var så populært, at jeg ble der lengre. 

 

Så jeg kjørte så med HiAce-en min, ned til Løkken sentrum da, (må det vel ha vært). 

 

Og jeg lurte på hva jeg skulle gjøre, for jeg hadde ikke penger til å bo på en campingplass, da. 

 

Og det var fortsatt to-tre dager, til ferja tilbake til Larvik gikk, da. 

 



Og jeg hadde lest et sted, at det ikke var lov å sove i campingbiler, på stranda. 

 

Så jeg ringte politiet, (for jeg hadde med Alcatel-mobilen min, og jeg hadde en bil-lader, til 

mobilen, (mener jeg å huske), som vel enten må ha fulgt med mobilen, eller som jeg kanskje hadde 

kjøpt, på Claes Ohlson, eller noe, mens jeg jobba på Chinatown Expressen, da). 

 

Og jeg spurte politiet om det var lov å parkere bilen på stranda, og sove ved siden av bilen, da. 

 

Og da måtte han politimannen, som svarte telefonen, spørre noen andre der, om det var lov, da. 

 

Og jeg tror at det var lov. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Men jeg prøvde ikke å gjøre det, da. 

 

For jeg spurte på en campingplass der, om jeg kunne få lov å bo der, i de to-tre nettene, før ferja til 

Larvik skulle gå. 

 

Hvis de fikk den Grundig kassettspilleren min, (som jeg hadde fått til jul, året før eller noe, av mora 

mi). 

 

Og det sa de at var greit, da. 

 

Jeg sa at jeg regna med at den kassetspilleren var ganske dyr, siden Grundig var et kjent merke, da. 

 

Og dette var i midten av august vel, så høysesongen var mer eller mindre over, da. 

 

Dette var vel helt på slutten av den siste uka av skoleferien, (eller noe), hvis jeg husker det riktig. 

 

(Hvis det ikke var enda seinere). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På camingplassen der, så så jeg det, at folk som hadde dratt hjem, de hadde etterlatt seg masse 

ølflasker, og sånn, da. 

 

Så jeg samla sammen de ølflaskene, og dro på et supermarked, og kjøpte noe sånn billig 

kirsebærvin, (husker jeg). 

 

(For jeg brukte nesten alle de siste pengene mine på bensin, da. 

 

Sånn at jeg ikke skulle risikere å ikke komme fram til Hirtshals igjen. 

 

Som var noen timers kjøring, da). 

 

Som jeg drakk da, om kvelden. 

 



Kanskje fordi at jeg huska fra den Gøteborg-turen, sommeren 1991, at øl ikke var så godt, når 

flaskene ble skikkelig varme, da. 

 

For jeg hadde ikke noe kjøleskap, i den HiAce-en, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den campingplassen, så var det blant annet to venninner, fra Sætesdal, (husker jeg). 

 

De hadde sykla hele veien, fra Setesdal, da. 

 

(Selv om de vel selvfølgelig må ha tatt en eller annen danskebåt, over Skagerak, da. 

 

Antagelig en fra Kristiansand, hvis jeg skulle gjette. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert). 

 

De her to damene, (som var helt i slutten av tenårene eller i begynnelsen av 20-årene vel), de drakk 

ikke øl da, (husker jeg). 

 

Men jeg ble bedre og bedre kjent med dem, (må man vel si), de siste dagene, i Løkken, da. 

 

Og hu lyshåra av dem, hu jobba som sølvsmed, (mener jeg å huske), i Setesdal, da. 

 

(Hvis det ikke var at hu jobba i en sølvbutikk, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På campingplassen, så var det også noen folk, fra Holmestrand, husker jeg. 

 

Og jeg lurer på om det var han Barry, (eller hva han het igjen), som en gang hadde bodd på Berger. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Men jeg prata litt med de Holmestrand-folka, da. 

 

Og de hadde også møtte de fem damene, fra Drammen, (som alle var ganske fine, mener jeg å 

huske), på stranda der, da. 

 

(For jeg møtte de Drammens-damene, på stranda, da jeg lå å solte meg, inne i HiAce-en, (eller noe 

sånt), en av de første dagene, i Løkken, da. 

 



Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem ringte meg på mobilen, mener jeg å huske. 

 

(Hvis det ikke var jeg som ringte han, da). 

 

Mens jeg var på campingplassen i Løkken der, da. 

 

Og jeg forklarte vel for Magne Winnem at jeg hadde tenkt å selge den mobilen. 

 

(For jeg hadde jo også personsøker, da. 

 

Og jeg tror ikke at den mobilen kunne sende tekstmeldinger. 

 

Eller, det veit jeg ikke helt sikkert. 

 

For jeg tror ikke at jeg hadde hørt om tekstmeldinger engang, sommeren 1996. 

 

Og det var nesten aldri noen som ringte meg på mobilen heller. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og det var ikke så vanlig å ha mobil heller, på den her tida. 

 

Så derfor virka det vel naturlig for meg, å selge mobilen, når jeg fikk meg fasttelefon, (som jeg vel 

fikk meg ganske raskt, i Rimi-leiligheten min), da. 

 

For jeg merka jo det, denne sommerferien, at jeg ikke hadde så mye penger til overs, til å dra på 

ferie med, osv., da. 

 

Så jeg ønsket kanskje å kutte ned på utgiftene mine, da. 

 

Og jeg hadde jo slutta å jobbe for Chinatown Expressen, så jeg trengte ikke den mobilen, for den 

jobben lenger, heller). 

 

For jeg hadde bare cirka ti kroner, i matpenger, for hver dag, av de siste dagene der da, (eller noe). 

 

Så jeg prøvde å spe på budsjettet mitt litt, da. 

 

Og jeg hadde funnet ut det, at det lå en brukthandel, i Løkken, et sted. 

 

(Jeg hadde kanskje kikket i en telefonkatalog, i en telefonkiosk, eller noe sånt, da). 

 

Og jeg ringte vel til den brukthandelen, tror jeg. 

 

Og så avtalte jeg vel det, at jeg skulle dra innom der, dagen etter, (eller noe sånt), da. 



 

Men hu dama i bruktbutikken, hu mente at det var noe lureri, med den Alcatel-mobilen min, da. 

 

(Av en eller annen grunn, som jeg ikke skjønte helt). 

 

Så jeg ble jo omtrent kjeppjaget ut igjen, av den bruktbutikken, da. 

 

Så jeg fikk nesten sjokk, (må jeg si). 

 

For jeg syntes at det her var en rimelig uhøflig og ulogisk oppførsel, da. 

 

For det var jo ikke sånn at jeg hadde stjålet den her Alcatel-mobilen, (eller noe sånt). 

 

For den hadde jeg jo kjøpt på Økern-senteret, (var det vel), et drøyt år før det her, (eller noe sånt), 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 21: Enda mer fra Løkken 

 

Hvis jeg husker det riktig, så var det en søndag, (hvis det ikke var en mandag), som jeg dro hjem 

igjen, fra Løkken. 

 

Ferja gikk vel ganske seint, vel. 

 

Og jeg panta jo noen tomflasker, sånn at jeg blant annet fikk kjøpt meg en flaske kirsebærvin, på 

fredagen, og to flasker på lørdagen, (var det vel). 

 

(Og denne kirsebærvinen, den kosta kanskje 12-13 kroner flaska, da. 

 

Så det stemte det som Tom fra Lørenskog sa, (i Min Bok 4), at alt var så billig, i Danmark). 

 

Og den kirsebærvinen, den drakk jeg bak i HiAce-en min, før jeg gikk ut på byen, om kvelden, den 

siste helgen der, da. 

 

(For jeg ville vel ikke være på campingplassen der, hele tida, vel. 

 

For jeg hadde jo satt av litt penger til mat. 



 

Så da jeg fant alle de tomflaskene der, som noen av gjestene som hadde dratt hjem, hadde lagt igjen, 

etter seg. 

 

Så ble det liksom som noen ekstra penger da, som jeg kunne bruke til å kjøpe drikkevarer, osv., da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var ikke så kjent i Løkken. 

 

Men jeg fant et diskotek som het Pakhuset, hvor det var gratis å komme inn, da. 

 

Og jeg vet ikke hvorfor Irene Ottesen, (fra Rimi Bjørndal), mente at det var så bra, i Løkken. 

 

For på det diskoteket, (som var det eneste ordentlige diskoteket, som jeg klarte å finne der), så var 

det bare ungdommer da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ble kjent med en ung brunette, som satt ved nabobordet, (var det vel), opp i andre etasje, på 

Pakhuset der. 

 

Hu var i tenårene, (men det var bare tenåringer der da, vil jeg si), og hu var fra Ingolstad, i Bayern, 

(der hvor de lager Audi, fortalte hun vel). 

 

Og bodde i en ferieleilighet, som tilhørte foreldrene til enten hu eller venninna, vel, (hvis jeg 

skjønte det riktig). 

 

Og hu holdt med Bayern Munchen da, (mener jeg å huske). 

 

Jeg begynte å nevne det, at Klinsmann var solgt til Tottenham, (eller noe sånt). 

 

Og da forklarte hu at Klinsmann var solgt til Tottenham _Hotspurs_, da, (med en litt overlegen tone, 

må man vel si). 

 

(Jeg snakker ikke noe bra tysk, så praten gikk vel i en blanding av tysk, dansk, norsk og engelsk, 

vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Hu fra Ingolstad, (det var mest hu mørkhåra som prata, hu venninna mest bare satt der, vel). 

 

Hu pekte plutselig på, (eller om hu nikket mot), ei ung blondinne, (var det vel), ute på dansegulvet, 

(som vi satt like ved), da. 

 

Og mente at hu bare var ute etter sex da, (eller noe). 

 

Hu mente at hu kunne se det, på måten hu dansa på da, (var det vel). 

 

Og da syntes jeg at det her ble litt rart da, (husker jeg). 

 

For hvordan klarte hu å se det, liksom? 

 

Hadde hu noen slags synske evner, (eller visste hu om noen slags hemmelige triks, for å klare å se 

sånt), husker jeg, at jeg begynte å lure på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tulla litt med der her tyske damene, og begynte å klage litt på alle de svære, tyske bunkersene, 

som stod plassert overalt langs stranda, i Løkken, da. 

 

Jeg nevnte vel det, at jeg hadde liggi og solt meg oppå en av de svære bunkersene, (for jeg var bare 

ute å gikk en tur, langs den lange stranda, (uten badehåndkle muligens), og ville vel kanskje teste 

kneet mitt litt da, ved å klatre litt i de bunkersene, og sånn, da). 

 

Og da dukka det opp et hippie-par der, i 20-årene vel, (helt nakne forresten), som løp ut i sjøen for å 

bade da, (husker jeg). 

 

Og det fortalte jeg om, til de her tyske jentene, da. 

 

Og da lo de litt vel, (mener jeg å huske, ihvertfall), og sa vel noe sånt som at det var kjent at det 

bodde hippier, i eller rundt de bunkersene, i Løkken, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dagen etter, på lørdagskvelden, (må det vel ha vært). 

 

Så hadde en svær gjeng, på 7-8, svenske 'grabbar', (eller hvor mange det var igjen), slått leir, like 

ved HiAce-en min, da. 

 



Og disse dro meg, (mer eller mindre), ut av bilen min, (etter at jeg hadde begynt å drikke), og fikk 

meg til å sette meg ned ved deres campingbord, for å preike, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De svenskene, de prata om alt mulig, da. 

 

Og jeg mobba dem vel litt, for at Norge pleide å gjøre det bedre, enn Sverige, i vinteridrett osv., på 

den her tida, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Plutselig så spurte en av svenskene, om han kunne få en smak, av kirsebærvinen min, i en kopp 

eller et glass, som han hadde, da. 

 

Og jeg sa at det var greit, da. 

 

For jeg hadde vel forklart det, at det her var noe slags billig kirsebærvin, som bare kosta 12-13 

kroner flaska, (eller noe), men som jeg syntes at var grei, å drikke, på en campingplass, (siden jeg 

ikke hadde noe kjøleskap, og heller ikke hadde så mye penger), da. 

 

Men da jeg skulle helle litt kirsebærvin, oppi koppen, til han svensken. 

 

Så visste det seg det, at flaska mi, nesten var tom, da. 

 

Så jeg måtte gå å hente den andre flaska med kirsebærvin, (som jeg hadde kjøpt den dagen, for de 

tomflaskene, som jeg hadde funnet der), som jeg hadde liggende, bak i HiAce-en, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så begynte de svenskene å bable om at de kanskje skulle ut på byen. 

 

Men at de ikke visste om noen utesteder, i Løkken da, (eller noe sånt). 

 

Og da sa jeg at de kunne bli med meg på Pakhuset da, (husker jeg). 

 

(For jeg var i ganske godt slag, da. 

 



For jeg hadde drukket mye, og det var en fin sommerkveld, å sitte ute i, da). 

 

Så jeg gikk jo drita full, (for jeg var jo på min andre flaske, med kirsebærvin), bort til Løkken 

sentrum da, med nesten en hær, av svenske pojkar, på slep, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg huska jo det, fra jeg var i Brighton, sommeren 1989. 

 

Fra da jeg tok toget, sammen med Siri Rognli Olsen, og venninnene hennes, fra Harwich til 

London, (etter å ha dratt med Braemar, fra Oslo, som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

At en engelskmann, som vel også hadde vært med Braemar, (mener jeg å huske), begynte å bable 

om, (mens han var sentimental, må man vel si), at på noen restauranter, (som han likte), i London, 

så var det lov å ta med seg sin egen vin, da. 

 

Og jeg hadde jo tatt med meg den andre kirsebærvinflaska, på veien. 

 

For jeg hadde ikke så mye penger, å bruke på halvlitere, og sånt, da. 

 

Men jeg huska jo det, som han engelskmannen hadde sagt, på det toget, fra Harwich til London, i 

1989, at på noen utesteder, så var lov å ta med seg vin, da. 

 

Og sånn som jeg skjønte det, så var Danmark et rimelig 'laid back' land, da. 

 

Så jeg tok sjansen på det, at det ville gå greit, å ta med meg den kirsebærvinflaska, inn på Pakhuset 

der, da. 

 

Siden jeg vel var en kjent gjest der, (for jeg hadde jo vært der kvelden før, og vel muligens også en 

annen dag, mens jeg hadde HiAce-en parkert oppe ved den gården der, (men dette husker jeg ikke 

helt sikkert, om jeg hadde vært på Pakhuset før den dagen jeg møtte hu fra Ingolstadt der, eller om 

jeg bare hadde gått forbi der, eller noe sånt)). 

 

Og jeg hadde jo også en hær av svenske grabbar, på slep. 

 

Så jeg tok sjansen på at det her ville gå greit, da. 

 

Så jeg bare tok med meg den kirsebærvinflaska, inn på Pakhuset, og gikk opp trappa der, (ganske 

raskt), med alle de her svenske karene, på slep, da. 

 

Og så gikk jeg rimelig raskt, bort til det bordet, hvor jeg hadde sitti, kvelden før, da. 

 

Og da var det nesten som at noen hadde holdt av det bordet til oss, for det stod ledig, da. 

 

Og alle de svenske gutta, de satt seg rundt det ledige bordet der, da. 

 

Mens jeg selv satt meg, på en benk, (som gikk langs veggen), mellom det bordet, og nabobordet, da. 

 



Og ved nabobordet, så viste det seg det, at der satt hu mørkhåra jenta fra Ingolstadt, og venninna 

hennes, da. 

 

(På samme måte som de hadde gjort, kvelden før, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo vært på ferie, (sommeren 1987), hos tante Ellen, i Sveits. 

 

(Nemlig i Aesch, som ligger i den tysktalende delen, av landet). 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok. 

 

Og der, så begynte jeg jo å lære meg noen tyske ord. 

 

Så da jeg satt meg ned, ved hu tyske brunetta og venninna hennes der. 

 

Så sa jeg noe på tysk da, som jeg vel hadde halvveis tenkt ut, mens jeg var på stranda den dagen, 

(eller noe). 

 

Og det var 'guten aben meine Bayerishe freunde', (eller noe sånt). 

 

For det klarte jeg å si, på tysk, da. 

 

(Etter å ha liksom hatt det med tysk, litt i bakhodet, fra dagen før, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og de to unge, tyske damene. 

 

De hadde med seg en tenåringsgutt også da, denne kvelden. 

 

En med lyst hår, (mener jeg å huske). 

 

Som vel også var tysk, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg spurte hu tyske brunetta, om hvem han var, da. 

 

Men han var liksom ingen da, (forstod jeg). 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han tyske gutten, (må han vel ha vært), han spurte om han kunne få litt kirsebærvin, av meg da, 

(husker jeg). 

 

Og det sa jeg vel at var greit, da. 

 

Men etterhvert, så ble jeg så full, fordi jeg hadde jo drukket nesten en og en halv flaske, med 

kirsebærvin, da. 

 

For jeg hadde nok drukket litt vel fort, da jeg satt og preika, med de svenskene, på campingplassen, 

antagelig. 

 

Så jeg måtte ned på dassen der, (på Pakhuset), og spy da, (husker jeg). 

 

(Og jeg mener at han tyske gutten, var nede på doen der, og la merke til at jeg spøy der. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og etter å ha spydd, så orka jeg ikke å være inne på Pakhuset noe mer, da. 

 

(For jeg følte meg skikkelig dårlig, da). 

 

Så da gikk jeg bare ut fra Pakhuset der, da. 

 

Og jeg gikk inn på et gatekjøkken, som lå like ved Pakhuset der, da. 

 

Og spurte om det var i orden, at jeg bare stod der litt. 

 

For jeg var så full, at jeg liksom trengte å få summet meg litt, da. 

 

(For jeg var helt svimmel i huet, av all den kirsebærvinen, må jeg innrømme). 

 

Men etter en stund, så sa de gatekjøkken-folka, at jeg måtte gå ut derfra, da. 

 

Og da, så gikk jeg tilbake igjen, til campingplassen da, (husker jeg). 

 

Noe som var som et mareritt, (sånn som jeg husker det). 

 

For jeg var så full, da. 

 

Men jeg klarte å komme meg tilbake, til HiAce-en min, til slutt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og dagen etter, så mener jeg å huske at en av de svenske gutta, lo litt av meg, da. 

 

(Muligens fordi at jeg var rimelig fyllesyk, eller noe, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Men de sa ikke hei, eller noe. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Også dro de fra campingplassen, da. 

 

Og seinere på den dagen, så stod jeg og prøvde å triksa litt, med en fotball, i et hjørne, av 

campingplassen der, (var det vel). 

 

Og da, så kom jeg igjen i prat, med de to unge damene, fra Setesdal, da. 

 

(Jeg begynte vel å prata litt om sandflukten, tror jeg, (i mangel av noe bedre å prate om, vel). 

 

Noe som jeg vel hadde lest om, på et skilt, på stranda der, da. 

 

Og det med sandflukten, det gikk ut på det, at vinden blåste bort mye av sanda, som lå på stranda 

der, da. 

 

Så danskene dreiv og planta noe ugress, (og sånn), der, for å unngå det, at stranda liksom skulle 

forsvinne, da. 

 

Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Jeg forklarte vel det, at jeg skulle dra hjem, den samme dagen. 

 

(For ferja mi gikk vel ganske seint, den dagen, hvis jeg husker det riktig). 

 

Men at jeg hadde tenkt meg en tur på stranda først da, (eller noe sånt). 

 

Ihvertfall så sa de to Setesdal-damene det, (husker jeg), at de skulle bort på stranda der, en tur, for å 

sole seg litt da, (eller noe). 

 

Og da sa jeg vel det, (hvis jeg husker det riktig), at jeg også hadde tenkt meg en tur, ned på stranda 

der, siden dette var den siste dagen, som jeg skulle være der, da. 

 

Og at det derfor var mulig, at jeg så dem igjen, nede på stranda der, da. 

 

Og da jeg gikk bort på stranda, etter å ha prøvd å spille litt mer fotball. 

 

(Det var vel muligens den fotballen som vi spilte fotball med, på TG94, i Rykinnhallen, og som 

seinere vel lå i boden, på Ungbo der. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så så jeg at de to tenåringsdamene, (som var ganske høflige, stort sett, må man vel si), fra Setesdal, 



lå og solte seg, for seg selv, på stranda der, da. 

 

(For dette var vel den siste dagen, av sommersesongen, (eller noe sånt). 

 

Så det var ikke så mange andre folk der da, (hvis jeg husker det riktig). 

 

For dette var vel langt ute i august, så det var vel nesten bare nordmenn som orka å bade noe særlig 

der, (siden det var ganske kaldt i vannet da), sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu ene Setesdal-dama, (hu som jeg prata mest med). 

 

Hu fortalte meg det, at hu lyshåra venninna hennes, (som lå ved siden av henne), hu jobba, som 

sølvsmed, i Setesdal da, (mener jeg å huske). 

 

Og plutselig, mens vi lå og snakka der. 

 

Så begynte hu Setesdal-dama, (hu som jeg prata mest med), nesten å spytte, mens hu lagde en sånn 

spesiell sprutelyd, med kjeften, da. 

 

Og da, så spurte jeg henne, hva det var, som hu på dreiv med. 

 

Og da hadde hu visst fått noe sand i kjeften da, svarte hu. 

 

(Siden det blåste så fælt der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 22: Mer fra Danmark 

 

Jeg var vel ikke så vant med å være populær, blant damene, i Oslo. 

 

(Utover på 90-tallet, ihvertfall). 



 

Så jeg stakk fra de Setesdals-damene litt, husker jeg. 

 

(Etter at jeg badet, mens de lå og solte seg, da. 

 

Og da jeg gikk opp fra vannet igjen, så husker jeg det, at hu lyshåra liksom lå og smugkikket på 

meg, da. 

 

Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Men jeg sa at jeg ville se på de bunkersene og sånn igjen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da så jeg vel en dansk dame, som nakenbadet der, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Hvis ikke det var en annen gang, da. 

 

Jeg bada også en gang som noen dansker var ute i vannet der, og syntes at det nesten var for kaldt til 

å bade vel, (sånn som jeg skjønte det). 

 

Før jeg hoppa oppå den bunkersen igjen, da. 

 

Og en av de danskene, (som bada der), sa vel at jeg var 'gal', (eller noe sånt), hvis jeg husker det 

riktig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg endelig kom tilbake, til campingplassen igjen. 

 

Så hadde jeg egentlig avtalt å spille fotball, med de to Setesdals-damene, da. 

 

Men jeg fant ut det, at jeg kneet mitt nok ikke var godt nok trent ennå, (etter operasjonen), til å 

spille ordentlig fotball, da. 

 

Så jeg droppa det, da. 

 

Men jeg lurte på om jeg skulle tilby de her to Setesdals-damene, å sitte på med HiAce-en min, til 

Hirtshals, (eller noe sånt). 

 

Men de skulle vel en annen vei, (eller noe), tror jeg. 

 

Og jeg hadde også en avtalte med resepsjonen, på campingplassen der, om at jeg skulle dra innom 

der, før jeg dro hjem. 

 

For det var snakk om at jeg muligens skulle få noen penger, for den kassettspilleren også. 

 

Siden jeg trodde at den kosta kanskje 800 kroner, (eller noe sånt), da. 



 

Siden det var en Grundig-kassettspiller, da. 

 

Og siden jeg trodde at Grundig var kjent for å være et bra merke, da. 

 

Men da jeg gikk inn i resepsjonen der, så ble jeg nesten kjeppjaget ut derfra og. 

 

For sånne kassettspillere kostet visst bare et par hundre kroner, (eller noe), mente han som jobbet 

der, da. 

 

Så det var rimelig flaut da, må jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Blant de Holmestrand-folka, så syntes jeg det, at jeg kjente igjen en av dem. 

 

(En med lyst hår vel). 

 

Og jeg lurte vel på om han var fra Berger, egentlig. 

 

Men det som var rart med dem, det var at alle av dem, de bare lå på bakken, og sov, i en klynge 

liksom, da. 

 

(Den siste dagen der, vel). 

 

Som om de sov, inne i et ganske stort telt, da. 

 

Men de hadde ikke noe telt liksom, da. 

 

(Det var liksom som at noen hadde stukket av, med teltet deres). 

 

Så det var rimelig spesielt, husker jeg. 

 

Og jeg lurte på om de bare lot som at de sov, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og de Holmestrand-folka, de var rimelig 'på' meg da, (mener jeg å huske). 

 

Og de gjorde vel et poeng av det, at jeg drakk 'vin', (mener jeg å huske). 

 

Og jeg mener også at jeg over hørte det, at de kommenterte det, at jeg dusja hver dag. 

 

Og da overhørte jeg også det, (en gang jeg gikk for å dusje der da), at en annen av dem sa det, at 



'han har sikkert runka, da'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og når noen av dem, (regner jeg med at det var, ihvertfall), gikk forbi bilen min, en gang. 

 

Så klagde de på gardinene mine, (mener jeg å huske). 

 

De sa at de kunne se inn i bilen, selv om jeg hadde gardiner da, (hvis jeg hørte det riktig). 

 

Så de røde og hvit-stripete gardinene, til Mette Holter, (som jeg fikk av henne, da jeg flytta til 

Ungbo, i 1991). 

 

De var ikke noe særlig tess, da. 

 

Men jeg kunne nesten ikke hengt opp den bikinidama, som jeg fikk som sengesett, av Christell, jula 

før, (som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

For det dynetrekket var nok litt vel stort, til å henge inne i HiAce-en, (vil jeg si). 

 

Og det hadde kanskje også sett litt rart ut, å hatt en sånn nakendame, hengende i vinduet til bilen, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg hadde HiAce-en parkert, oppe ved den gården, forresten. 

 

Så pleide jeg å kjøre ned til sentrum, en gang om dagen, (ihvertfall), da. 

 

Og da pleide jeg å barbere meg, på et ganske stort offentlig toalett, ved buss-stasjonen der, da. 

 

Og jeg hadde jo ikke barbermaskin, (for den ble jo stjålet, da jeg bodde på Ungbo), så jeg barberte 

meg med barberhøvel og barberskum, da. 

 

Og på det toalettet, så pleide det vel ikke å være så mange folk. 

 

Men en gang, mens jeg stod og baberte meg der, da. 

 

Så dukket det opp en bussjåfør der, (husker jeg). 

 

Og han så litt rart på meg da, (syntes jeg at det virka som, ihvertfall). 

 

Så da jeg spurte han, om det ikke var lov, å barbere seg der, da. 

 

Men det var det visst da, (svarte han). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 23: Enda mer fra Danmark 

 

Da jeg kjørte fra campingplassen, (i Løkken), og de to unge damene fra Setesdal, forresten. 

 

Så mener jeg å huske det, at jeg overhørte det, at hu av dem, som jeg prata mest med. 

 

Hu sa til hu med det lyse håret. 

 

Noe sånt som at, 'hvis han bare kjører nå, så'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg følte meg litt dum da, siden jeg ikke kunne spille fotball likevel. 

 

Grunnet det dårlige kneet mitt. 

 

Så det ble til at jeg bare kjørte da, (må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg begynte nesten å prate dansk, i butikkene, da jeg var der nede, (husker jeg). 

 

Jeg begynte å si sånn 'et halvt friskt brød, takk', (eller noe sånt). 

 

Og friskt brød, det betydde fersk brød, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og det jeg pleide å spise der. 

 

(Siden jeg hadde så lite penger, de siste dagene). 

 

Det var et halvt friskt brød, som jeg kjøpte i en butikk. 

 

Også kjøpte jeg en billig og god type skinkesalat, (som var i beger, omtrent som rekesalat, i Norge), 

i en annen butikk, da. 

 

(Også rev jeg liksom biter av brødet og dyppet det i skinkesalaten, da. 

 

Noe som smakte godt og var enkelt liksom, da). 

 

Og dette kostet vel en tier tilsammen, kanskje. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det ble jeg ganske mett av, da. 

 

Og jeg kjøpte nok litt mer mat og drikke og ved siden av og. 

 

(Ihvertfall de fleste dagene). 

 

Så dette var liksom det absolutte minimum, av det jeg spiste, der nede, på en dag, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg spurte forresten de damene fra Setesdal, en morgen, hvordan pålegg, som det var smart, å ha 

med seg, på campingtur, (for jeg var ikke så vant til å være på campingtur, da). 

 

(Fordi da jeg gikk for å dusje og pusse tenna, osv. 

 

Så gikk jeg forbi teltet deres, da. 

 

Var det vel). 

 

Og da sa hu fra Setesdal, (som snakka mest). 

 

At, 'ja, si det, du'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og jeg tulla også litt med de Setesdal-damene, siden de ikke drakk. 

 

(Noe jeg regna med at kom av at de var kristne da, antagelig). 

 

Også lå det en øl, utafor bilen min vel. 

 

(Antagelig den samme ølen, som politiet hadde klagd på, da jeg bodde oppe ved den gården der. 

 

For det frista antagelig ikke så mye, med lunka øl da, antagelig. 

 

Siden jeg ikke hadde noe kjøleskap der). 

 

Også tulla jeg, da jeg gikk forbi de her Setesdal-damene, da. 

 

Og spurte om de ville ha 'en øl til frokosten'. 

 

Men det ville de ikke, da. 

 

Og det svaret hadde jeg egentlig regna med å få og. 

 

Men jeg prøvde bare å være litt morsom, da. 

 

Og skøye litt med de her damene, som vel må ha vært omtrent de eneste, på hele campingen, som 

ikke drakk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg kjørte til Hirtshals. 

 

(Som var en tur på to-tre-fire timer, (eller noe), vel). 

 

Så kjørte jeg non-stop, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

For jeg hadde kjøpt godt med bensin da, i Løkken. 

 

Det var det jeg brukte mesteparten av pengene min på der. 

 

Så jeg kunne nok ha kjøpt litt mindre bensin. 

 

Og litt mer mat. 

 

Men jeg hadde ikke noe lyst til å drite meg ut igjen, da. 

 

Ved å gå tom for bensin, for eksempel. 



 

Siden jeg hadde kjørt i grøfta, på veien til Løkken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg kjørte fra Løkken til Hirtshals der. 

 

Så blåste det så fælt, da. 

 

Så hele bilen holdt på å blåse av veien, da jeg kjørte på en slette der, husker jeg. 

 

Ihvertfall så merka jeg det at vinden liksom tok tak i bilen, da. 

 

Men den holdt seg på veien, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, jeg kjørte vel innom en matbutikk, på veien til Hirtshals, mener jeg å huske. 

 

Hvor jeg vel brukte mine siste penger, da. 

 

På noe brød og noe å drikke, vel. 

 

Men i Hirtshals, så spurte jeg en eldre kar, som satt på en benk der. 

 

Om man kunne drikke vannet i springen, på et offentlig toalett der, (eller hva det var). 

 

Og da svarte han gubben, at det vannet, det var jo fra havet der, (mens han pekte ut på Skagerak, 

da). 

 

Og det svaret, det ble jeg vel ikke helt overbevist av, (må jeg innrømme). 

 

For såvidt jeg visste, så var jo Skagerak fylt med saltvann, da. 

 

Men det sjøvannet, det gikk vel antagelig gjennom en slags renselsesprosess da, (regner jeg med 

ihvertfall), før det havna i springen der, i Hirtshals, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Da ferje kom over til Larvik igjen, så husker jeg at jeg hørte på ny Suede-sang, (var det vel), på 

bilradioen, mens jeg stod i køen, for å kjøre ut av ferjeleiet der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men så ble jeg sannelig vinket inn, av en toller. 

 

Og han skulle se gjennom hele bilen min, da. 

 

(Inne i en sånn spesiell bygning, vel). 

 

Og når dette begynte å ta en del minutter. 

 

Så sa jeg det, at jeg måtte ringe til bestemor Ingeborg, i Nevlunghavn, siden jeg ble forsinka, da. 

 

For dette var om kvelden da, (husker jeg). 

 

Og da spurte han tolleren meg rett ut. 

 

Om jeg hadde noe ulovlig med meg. 

 

Og da bare forklarte jeg det, at jeg ikke hadde det, da. 

 

Også fikk jeg kjøre, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, så kjørte jeg opp til den bensinstasjonen, som ligger mellom buss-stasjonen og Bøkeskogen, 

i Larvik der. 

 

Og der kjøpte jeg blant annet en stor flaske Urge, (husker jeg). 

 

(På det kredittkortet, som jeg fikk, da jeg kjøpte de to videospillerne vel, (som jeg har skrevet om, i 

Min Bok 4). 

 

Noe sånt). 

 

For det så så fristende ut, med Urge da, (husker jeg). 

 

For jeg jobba jo i matbutikk, så jeg må innrømme at jeg hadde kjøpt noen flasker Urge, når den 

brusen kom på markedet, mens jeg jobba som assistent, på Rimi Nylænde. 

 

(For jeg hadde jo gått på markedsføringslinja osv., og vært en del i England, og kjøpt forskjellige 

'ukjente' brus-slag der. 

 

Så jeg syntes vel at jeg kunne kjøpe Urge, da. 

 



Selv om det vel ble sett på som å være en 'kul' drikk, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av grunnene til at jeg skulle kjøre ut til bestemor Ingeborg, i Nevlunghavn igjen. 

 

Det var fordi at hu hadde insistert på det, (før jeg tok ferja til Danmark), vel. 

 

Og jeg hadde også spurt henne, om det var noe, som jeg skulle kjøpe med for henne, i Danmark. 

 

(Hvor hu jo var fra). 

 

Og da ville hu det, at jeg skulle kjøpe med en pose, av en slags te, som ble kalt 'kinesisk te', (mener 

jeg å huske). 

 

Og det var en ganske billig te-type, da. 

 

Hvor teen ikke lå i poser, men bare var i løs vekt, da. 

 

Og det var på det supermarkedet, hvor jeg fant det fluepapiret, (Super-Brugsen?), som jeg også fant 

den teen, til bestemor Ingeborg da, (hvis jeg husker riktig). 

 

(Og den teen, den kosta vel bare 10-15 kroner kanskje, for en ganske stor pakke, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Super-Brugsen der, (var det vel), så var de også veldig flinke med frukta, (sånn som det virka 

som for meg, ihvertfall). 

 

Jeg hadde jo vært på fruktkurs, osv., et år eller to, før det her. 

 

Og jeg jobba jo også en del med frukta, på Rimi Bjørndal der, da. 

 

Så jeg husker det, at jeg ble stående og nesten studere en butikkdame, i 30-40-årene vel, inne på 

Super-Brugsen der, da. 

 

Mens hu la opp noen svære og fine kålhuer, (eller noe sånt), var det vel. 

 

For jeg var så imponert over de danske grønnsakene, da. 

 



Som var ganske store og fine, (og nokså billige vel), mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg kom tilbake, til bestemor Ingeborg igjen, i Skoleveien, i Nevlunghavn. 

 

Så hadde hu lagd noe, som jeg bare hadde spist en gang før, (husker jeg). 

 

Og det var brunost-pizza(!) 

 

Og det hadde jeg bare spist den gangen, som søstera mi og Cecilie Hyde, hadde invitert meg hjem, 

til mormora til Cecilie Hyde, i Svelvik. 

 

Da Cecilie Hyde sin venn, (må man vel kalle han), Stian, (fra Lyche/Depeche-gjengen), i Drammen, 

hadde lagd den samme retten, (nemlig brunost-pizza da), husker jeg. 

 

Og jeg spiste vel noen biter, av denne merkelige pizzaen, (må man vel kalle den), som bestemor 

Ingeborg hadde laget, da. 

 

(En pizza som vel heller ikke så helt rund ut, vel). 

 

Siden jeg vel var ganske sulten, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Også kjørte jeg tilbake til Oslo igjen da, dagen etter, (eller noe sånt). 

 

Og da tror jeg ikke at jeg behøvde å fylle bensin, i Norge, i det hele tatt, før jeg var tilbake, i Oslo. 

 

Så jeg hadde nok kjøpt rimelig mye bensin, i Løkken der, da. 

 

Må man nok si. 

 

Men det viktigste, det var jo å få bilen tilbake til Hirtshals, sånn at jeg kom meg med ferja, over til 

Larvik igjen, da. 

 

På den dagen som billetten min gjaldt for da. 

 

Hadde jeg nok tenkt, mens jeg var i Løkken der, da. 

 

(Etter at jeg ble jagd fra der jeg stod parkert, ved den gården der). 

 

Så jeg hadde nok kjøpt litt vel mye bensin, for sikkerhets skyld kanskje, da. 

 



Muligens fordi at dette var min første tur, med egen bil, til utlandet, osv., da. 

 

Så sånn var antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Nå glemte jeg det i farta. 

 

At jeg jo kjørte innom en del steder, på veien tilbake til Oslo og. 

 

Jeg stakk vel såvidt innom en OBS, (eller noe sånt), som jeg mener å huske at lå langs E18, i 

Tønsbergsdistriktet vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da jeg kom til Sande, så tok jeg av til høyre, og kjørte ut mot Berger, da. 

 

(For jeg hadde jo nettopp fått lappen. 

 

Og jeg hadde ikke kjørt til Berger, med min egen bil, før). 

 

Og jeg kjørte innom Kjetil Holshagen og dem, (husker jeg), som bodde ikke så langt unna den 

bensinstasjonen, som ligger langs E18, i Sande, der avkjøringa til Berger og Svelvik er, da. 

 

Kjetil Holshagen var ikke hjemme. 

 

Men mora og stefaren hans var hjemme, da. 

 

Men jeg skjønte det på dem, at Kjetil Holshagen ikke var så interessert, i å noe mer med meg å 

gjøre, da. 

 

Foreldrene hans var nesten litt uvennlige vel, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Ihvertfall så var de avvisende, (vil jeg si). 

 

Så det her var litt trist da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Jeg kjørte så videre, til jeg kom til huset til bestemor Ågot der. 

 

Men der var det ingen hjemme, da. 

 

Noe som jeg syntes at også var litt trist, vel. 

 

(Når jeg først hadde fått meg lappen og bil, liksom). 

 

Så jeg stakk ned på verkstedet, til bestefar Øivind der, da. 

 

Men der var det noen folk som jeg ikke visste hvem var, som holdt på. 

 

Jeg forklarte det, at det var farfaren min, som hadde bygd det verkstedet, i sin tid. 

 

Og da fikk jeg lov til å komme inn der, for å se litt, da. 

 

(Av en eldre kar, som produserte noen kjøkken der, var det vel). 

 

For jeg syntes at det ble dumt, hvis jeg stoppa der, og så ikke fikk komme inn, i hverken huset eller 

på verkstedet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg gikk inn på kontoret, på verkstedet der. 

 

(For det var der jeg følte meg mest hjemme, da). 

 

Og da hørte jeg det, at han eldre karen, (som vel leide av faren min, og onkel Håkon, tror jeg). 

 

Sa det, til en yngre kollega der, vel. 

 

At der hadde ikke jeg noe å gjøre. 

 

Og så heiv han meg ut, av verkstedet der da, (må man vel si). 

 

Men jeg forklarte det da, (sånn at han skulle skjønne det, at jeg ikke var interessert i papirene hans, 

for eksempel). 

 

At på det kontoret, så hadde jeg pleid å sitte, og pakke skruer, som barn. 

 

Og noen ganger, hvis jeg kjeda meg, så hadde jeg også pleid å tegne noen sånne forskjellige 

tegninger, på det tre-skrivebordet, som stod inne på kontoret der, da. 

 

Og jeg viste vel han 'gubben' det og da, at den og den tegningen, den hadde jeg tegna, i sin tid, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjørte så videre, mot Svelvik. 

 

Og akkurat da jeg svingte ut fra ved bestemor Ågot der. 

 

Så mener jeg at jeg så det, at Hans Martin Fallan. 

 

(Lillebroren til Carl Fredrik Fallan, fra Min Bok). 

 

Han kjørte forbi den andre veien, (mot Bergeråsen der), mens han glante skikkelig på meg, (og 

HiAce-en min), da. 

 

(Og måpte, (må man vel si), som om han nesten hadde sett et spøkelse, eller noe sånt, vel. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjørte så videre mot Svelvik, og jeg dro innom Rimi-butikken på Skjønnhaug der, da. 

 

(Som ligger like før man kommer inn til Svelvik sentrum, der). 

 

For jeg syntes vel nesten at jeg måtte studere den Rimi-butikken litt. 

 

Siden jeg jo selv jobba som leder, i Rimi. 

 

Og var fra Berger/Svelvik, da. 

 

Og Magne Winnem jo pleide å drive med det samme, da selv han jobba, som leder, i Rimi. 

 

Nemlig å studere andre Rimi-butikker litt, da. 

 

(Sånn som den gangen som Magne Winnem og jeg dro for å besøke Andre Willassen, på Åskollen, 

(da han hadde kjøpt den Depeche Mode cd-en, som het 'Songs of Faith and Devotion'), og Magne 

Winnem ville studere en Rimi-butikk, som lå mellom Glassverket og Rundtom, (eller noe), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hvem møtte jeg inne på Rimi Skjønnhaug? 



 

Jo, onkel Håkon, igjen(!) 

 

Onkel Håkon hadde forflyttet seg fra Nevlunghavn, og tilbake til Bergeråsen, da. 

 

Og han pleide å handle, på Rimi Skjønnhaug der, da. 

 

(Hvor også bestemor Ågot pleide å handle, de siste årene, som hu bodde, i 'Ågot-huset', da. 

 

For hu likte ikke hu innvandrer-dama, i butikken, på Sand. 

 

For hu slo inn for mye på kassa da, mente bestemor Ågot. 

 

Så bestemor Ågot pleide på den første delen av 90-tallet, å sitte på med onkel Håkon, inn til Rimi-

butikken på Skjønnhaug da, når hu skulle handle). 

 

Onkel Håkon gikk i bar overkropp. 

 

Og i bare en ola-shorts, vel. 

 

Så jeg ble nesten litt flau, på hans vegne da, (husker jeg). 

 

Onkel Håkon kunne fortelle det, at bestemot Ågot, hadde flytta, til sykehjemmet, i Svelvik. 

 

Noe som var nytt for meg. 

 

Men jeg spurte onkel Håkon om hvor det sykehjemmet lå igjen, da. 

 

Og jeg fortalte vel det, at jeg da ville prøve å få besøkt bestemor Ågot der, mens jeg først var i 

nærheten, da. 

 

Jeg fortalte også onkel Håkon det, at jeg hadde vært og sett inne på verkstedet der, da. 

 

(Siden ingen var hjemme i huset). 

 

Og at jeg hadde prata med en eldre kar der, som var i 50-åra, (eller noe sånt). 

 

Onkel Håkon, (som vel selv hadde blitt nesten 50 år, på den her tida), retta på meg, og fortalte at 

han 'kjøkken-gubben', var i 70-åra, da. 

 

Og onkel Håkon likte vel dårlig det, (tror jeg), at jeg hadde dratt innom der, da. 

 

(Sånn som det virka som for meg, ihvertfall). 

 

Onkel Håkon fortalte også det, at det var for det meste han assistenten, (en ung gutt vel), i den 

Rimi-butikken der, som pleide å bestille varer, (og sånn), da. 

 

(Noe som han vel mente at var butikksjefen sin oppgave, egentlig. 

 

Hvis jeg skjønte han riktig, da). 

 

Etter at jeg vel først hadde forklart det, at grunnen til at jeg dro innom den Rimi-butikken, var fordi 



at jeg syntes at det var litt artig, å kikke litt, i andre Rimi-butikker også, (siden jeg jo selv jobba, 

som leder, i en Rimi-butikk), da. 

 

Liksom for å se hvordan andre Rimi-butikker, løste ditt og datt, av forskjellige utfordringer, i 

butikken, da. 

 

(For å liksom få litt ideer og inspirasjon kanskje, da. 

 

Til hvordan ting og tang kan gjøres, i en Rimi-butikk, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Onkel Håkon gikk så bort til kassa, og stakk hjem igjen, vel. 

 

Mens jeg selv kikka litt mer rundt i den butikken, som jeg mener å huske at var en Prima-butikk, på 

den tida, som jeg gikk på ungdomsskolen, i Svelvik. 

 

(Det var ihvertfall den butikken, der de hadde hatt tilbud, på klementiner. 

 

Den året, som jeg var konfirmant, og noen av oss konfirmantene, fra Berger, (som hadde tatt 

bussen, inn til Svelvik), kjøpte masse klementiner, som vi kasta noen av, på en neger-prest, fra Sør 

Afrika, som var innom, på en gudstjeneste, i Svelvik kirke, som var obligatorisk, for oss Berger-

konfirmantene, da. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Den butikken ligger forresten også ved siden av Mitsubishi-butikken, til Finn Sand, (mener jeg å 

huske). 

 

Og som jeg vel har skrevet om, i Min Bok-bøkene tidligere, så blir Mitsubishi kalt for 'Svælvik-

mærsje', i Drammens-området, vel 

 

Siden Finn Sand sin Mitsubishi-butikk er, (eller ihvertfall var), den eneste bilforretningen, i Svelvik, 

da. 

 

Og jeg mener også at jeg kjente igjen Nina, (venninna til Linda Moen vel), fra klassen, det andre 

året, på handel og kontor, på Sande Videregående, i kassa, på Rimi Skjønnhaug der, da. 

 

(Da jeg gikk ut av den butikken). 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil. 

 

(Men hu Nina, hu likte jeg vel aldri noe særlig bra. 

 

For jeg syntes vel at hu var litt vel rølpete, kanskje. 

 

Så jeg sa vel ikke hei, eller noe sånt, (tror jeg). 

 



Og jeg var vel kanskje ikke helt hundre prosent sikker, på at det faktisk var henne, muligens. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg dro så videre, til Svelvik sykehjem der, da. 

 

Som lå liksom bak Svelvik ungdomsskole der, da. 

 

(Som onkel Håkon, hadde forklart meg, inne i den Rimi-butikken, da). 

 

Og jeg prata med noen sykepleiersker der, da. 

 

Og fikk lov av dem, til å besøke bestemor Ågot, som bodde på et lite rom der, da. 

 

Og på det rommet, så hang mange av bildene osv., fra Ågot-huset, (husker jeg). 

 

Noe som jeg syntes at var litt rart, (og også litt trist vel), mener jeg å huske. 

 

Å liksom se de kjente tingene, (negerdama og det egyptiske farao-bildet, osv.), fra Ågot-huset, på 

noen andre vegger, da. 

 

Ågot sa noe sånt som, at 'her bor jeg'. 

 

Og jeg var vel ikke helt sikker på, om Ågot kjente meg igjen, (for å være helt ærlig). 

 

For Ågot hadde begynt å bli litt senil, (og pleide å kalle meg Runar, osv.), de siste årene, som jeg 

bodde, ute på Berger der, da. 

 

Og plutselig, (mens Ågot viste meg rommet sitt), så bare 'frøys' Ågot, og stod helt stille, (uten å si 

noe), på en rar måte, da. 

 

Og da lurte jeg på om Ågot kanskje ikke skjønte hvem jeg var, da. 

 

Og at hu derfor var litt redd for meg, kanskje. 

 

Så da bare gikk jeg ut de sykepleierskene igjen, (husker jeg). 

 

Og sa fra til dem, om at jeg dro igjen, da. 

 

For jeg syntes at Ågot oppførte seg så merkelig, da. 

 

Så jeg ville ikke uroe henne, liksom. 

 

I tilfelle hu ikke kjente meg igjen, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så kjørte jeg vel rett tilbake til Oslo, og Rimi-leiligheten min, i Waldemar Thranes gate, på St. 

Hanshaugen, vel. 

 

Etter en omvei, rundt Berger og Svelvik, som ikke ble helt som jeg hadde tenkt meg den, da. 

 

(Siden ingen lenger bodde, i Ågot-huset, (som nesten var som et slags barndomshjem for meg), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 24: Mer fra sommeren 1996 

 

Før jeg dro til Danmark, så er det forresten et par ting jeg husker, fra Rimi Bjørndal. 

 

Da butikksjef Kristian Kvehaugen, dro på ferie, i begynnelsen av juli, den sommeren, (var det vel). 

 

Så var det Irene Ottesen og jeg, som dreiv butikken, da. 

 

Og vi var sjelden enig om så mye da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men vi ble enige om det da, at i fruktdisken der. 

 

Så skulle jeg ha ansvaret for frukt-sida, da. 

 

Og Irene Ottesen skulle ha ansvaret for grønnsak-sida, da. 

 

Når det gjaldt hvor mye plass hver enkelt vare skulle ha, (og sånn), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ting, som var litt rart, på Rimi Bjørndal, den sommeren. 

 

Det var det, at etter at butikksjef Kristian Kvehaugen, hadde stukket av, på ferie. 

 

(Hvor han nå dro, igjen). 

 

Så hadde Irene Ottesen fått beskjed om det. 

 



(At Kristian Kvehaugen, da). 

 

At hu og jeg, skulle ha ansvaret, for et jobbintervju der. 

 

_Sammen_, da. 

 

Noe som var rimelig rart, syntes jeg. 

 

For jeg hadde jo aldri hatt ansvaret for noe jobbintervju før, (for å si det sånn). 

 

Og at butikksjefen ikke skulle ha ansvaret for et jobbintervjuet selv, da. 

 

Og at liksom to assistenter skulle ha et jobbintervju sammen. 

 

Nei, det her skjønte jeg nok ikke så mye av. 

 

Og den som var på jobbintervju, det var Thor Arild Ødegård. 

 

(Som jeg seinere fant ut, at også var kjent, som DJ Toro). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Irene Ottesen og jeg, vi prata sammen da, etter det jobbintervjuet. 

 

Og jeg var ikke så sikker på det, om jeg likte han 'slasken', fra det jobbintervjuet, så særlig, da. 

 

Men Irene Ottesen, hu mente det, at han jobbsøkeren, var så flink til å smile, da. 

 

(For han hadde glist skikkelig, et par ganger, under det her jobbintervjuet da, husker jeg). 

 

Så Irene Ottesen, hu mente det, at han jobbsøkeren, derfor var så flink 'med mennesker' da, (husker 

jeg). 

 

Så Irene Ottesen, hu ønsket å ansette Thor Arild Ødegård da, (skjønte jeg). 

 

Og da bøyde jeg meg for henne, liksom. 

 

Jeg lot henne få viljen sin der da, (må jeg innrømme). 

 

For jeg var ikke helt sikker, hverken den ene eller andre veien, (må jeg innrømme), når det gjaldt 

om vi burde ansette han Thor Arild Ødegård, (eller ikke), da. 

 

For jeg hadde aldri hatt ansvaret for noe jobbintervju før, (for å si det sånn). 

 

Så jeg visste ikke helt hva jeg skulle se etter liksom, da. 

 

Når det gjaldt om man burde ansette en person, (eller ikke), da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Broren min Axel, han begynte jo å nærme seg atten år, denne sommeren. 

 

Så han stakk ned til meg en helg da, (husker jeg). 

 

Og ville det, at vi skulle gå ut på byen, på Majorstua, da. 

 

(Hvor han hadde gått på spesialskole, noen år tidligere, da). 

 

Og jeg hadde ikke vært så mye ute på byen, på Majorstua. 

 

Men jeg hadde lest litt i Natt og Dag, om de forskjellige utestedene der, da. 

 

Og Axel, han så vel en del eldre ut, enn sine søtten og et halvt år, vel. 

 

Så han kom inne overalt, i Bogstadveien der, og så videre da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Axel og jeg, vi gikk bortover Bogstadveien der, i retning av sentrum, (ganske fulle), 

da. 

 

Og en kar og ei dame, (som gikk den samme veien), begynte å tulle, da. 

 

For han karen, han begynte å sikte på meg, med en vannpistol, (eller noe sånt), som var en del av 

partyantrekket hans, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det likte ikke jeg noe særlig, (husker jeg). 

 

For han holdt liksom det våpenet, mot meg, uten at jeg klarte å se hvordan våpen det var, da. 

 

Så etter at han gjorde det, så hjalp ikke jeg det paret, med å bremse Axel, når han liksom begynte å 

kødde litt med dem, (må man vel si), mens vi alle fire gikk bortover Bogstadveien der, da. 

 

Så jeg husker det, at han 'pistol-karen', han sa til hu dama si, at nå måtte de gå over veien, (var det 

vel), for det begynte å bli litt 'varmt her', (eller noe), var det vel han sa. 

 

For Axel var ganske tøff, sterk og muskuløs, da. 

 

Så han var vel kanskje ikke den man helst ville møte, i en mørk bakgate, for eksempel. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter å ha vært innom masse utesteder, i Bogstadveien og Hegdehaugsveien. 

 

Så havna Axel og jeg, etterhvert, på utestedet Studenten, i Karl Johan. 

 

Og vi havna nede i kjelleren der, (hvor det blant annet er en pianobar), da. 

 

Og der, så var det en nederlandsk dame, (bosatt i Stavanger vel), som spilte på piano, da. 

 

Mens noen nederlandske flyvertinner, (var det vel), stod like ved der Axel og jeg satt da, (mener jeg 

å huske). 

 

Og hu piano-dama, hu kunne synge på norsk, da. 

 

Og det var vel også en del gjester fra Stavanger der, (mener jeg å huske). 

 

Og de ville etterhvert at hu synge-dama skulle synge noen sanger av Stavanger-bandet Mods, da. 

 

Så etterhvert, så begynte hu dama å synge den sangen 'Tore Tang', som Christell hadde synget på, en 

gang, i Havnehagen, på begynnelsen av 80-tallet, (etter at hu nettopp hadde kommet hjem fra tanta 

og onkelen sin i Stavanger, vel). 

 

(Som jeg muligens har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og hu synge-dama, hu sang også en annen Mods-sang, etterhvert, (husker jeg). 

 

Og det var en sang som heter 'vi to går alltid aleine', (eller noe sånt). 

 

(Som hørtes fin ut, når en dame sang den, mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så forsvant Axel inn på dassen der, og ble borte en stund, vel. 

 

Og da kom det ei Oslo-dame, (var hu vel antagelig), bort til meg, (som satt ved pianoet der), da. 

 

Og spurte meg om, 'vet du hvor broren din er nå?'. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Og jeg svarte vel 'ja', (tror jeg). 

 

For jeg regna med at Axel var på dassen og spøy da, siden han ikke var atten år ennå, og hadde vært 



på så mange utesteder, sammen med meg, og drukket, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter de her byturene, til Axel og meg. 

 

Så pleide Axel å ligge over, hjemme hos meg, (på den sovesofaen, fra Ungbo da), på St. 

Hanshaugen. 

 

For Axel bodde fortsatt hos foreldrene sine, på Vestre Haugen, (som var et stykke unna sentrum). 

 

Så regner med at det antagelig var sånn, etter den første byturen vår og, at Axel nok 'campa', 

hjemme hos meg, da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 25: Internett 

 

Høsten 1996, så studerte Magne Winnem, på BI, på Schous Plass, i Oslo, (husker jeg). 

 

Grunnen til at jeg husker det, det var det, at Magne Winnem, dro meg med ned dit, en gang jeg 

hadde kort-uke, (må det vel ha vært), for siden vi var tre ledere, på Rimi Bjørndal, så måtte jeg 

jobbe hver tredje lørdag, (som eneste leder der), da. 

 

Og da hadde jeg en sånn turnus, at jeg jobba fire dager, en uke, fem dager uka etter, og så seks 

dager, den uka, som jeg jobba lørdagen, da. 

 

Det var en turnus som dem hadde på Rimi Bjørndal, da jeg begynte der, da. 

 

Så enten så var det nok en fri-fredag, (for jeg hadde fredagen fri, da jeg hadde kort-uke), da. 

 

Ellers så kan det ha vært sånn, at jeg fortsatt hadde sommerferie, da BI begynte for høsten. 

 

Siden jeg fikk sommerferie så seint, fra Rimi, sommeren 1996, da. 



 

Uansett så dro ihvertfall Magne Winnem meg med, ned på BI, ved Schous Plass, en dag jeg hadde 

fri fra Rimi Bjørndal, da. 

 

(Eller om dette kan ha vært en ettermiddag etter jobben). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, det her må vel ha vært våren 1996, tror jeg. 

 

Også kjøpte jeg meg nok PC da, sommeren 1996. 

 

Så det var kanskje derfor, at jeg hadde så dårlig råd, på den dansketuren. 

 

For Magne Winnem viste meg nemlig datasalen, på BI, i 1996, en gang, da. 

 

Og der hadde de internett, på en 'haug' av PC-er da, (husker jeg). 

 

(På kanskje 20 PC-er, eller noe sånt, da). 

 

Og på menyen til disse BI PC-ene. 

 

Så stod det linket til flere web-chatter da, (husker jeg). 

 

Som web-master, hos BI, hadde linket til, da. 

 

Og de chattene, de fikk litt dilla på, da. 

 

(Siden jeg syntes det, at de minna litt om kontakttelefonen, som min klassekamerat Tom Ivar 

Myrberg hadde tipset meg om, mens jeg bodde alene som barn, på Bergeråsen, på begynnelsen av 

80-tallet. 

 

Men som vel hadde blitt en del dyrere, å ringe til, etter det, vel. 

 

Eller ihvertfall en god del mer harry. 

 

Og å sitte i Rimi-leiligheten min der, å ringe kontakttelefonen, det var kanskje ikke så fristende, da. 

 

Siden det vel var ganske lytt der, (sånn som jeg husker det), ihvertfall). 

 

Mens jeg satt i datasalen, på BI der, sammen med Magne Winnem, da. 

 

(Siden vi satt ved hver vår PC der, da. 

 

For jeg husker at jeg chatta selvstendig der, da. 

 

Og at jeg prøvde mange chatte-program, som web-master hos BI, hadde linket til, fra startskjermen, 

på de PC-ene der da, må det vel ha vært). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem, han hadde forresten fått seg internett, hjemme i Avstikkeren, på Bergkrystallen, en 

del måneder, før det her, da. 

 

Så det er mulig at han fikk seg internett så tidlig som i 1995, da. 

 

Enten det, eller så var det rett etter nyttår, i 1996. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da dro Magne Winnem meg opp til han, husker jeg. 

 

For da han hadde også kjøpt seg en bok, med masse URL-er i, til forskjellige websteder, da. 

 

Også dreiv vi og prøvde å knote inn de her web-adressene riktig da, (husker jeg), inne på et 

hjemmekontor-rom, (var det vel), som han hadde der. 

 

(Med 'html', 'www' og '://', og det hele, da). 

 

For å få se på noen ofte litt kjedelig websider, da. 

 

Og jeg hadde vel ikke hørt om internett før det her, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Så jeg syntes vel at det her var litt morsomt, (men også litt døvt, siden de linkene, som stod i den 

boka, ikke var så artige ofte, da). 

 

Men hvis vi hadde sett på VG.no, (for eksempel), så hadde jeg nok skjønt litt mer av poenget, med 

internett, under det her besøket mitt, hos Magne Winnem. 

 

(Hvis VG.no fantes på den her tida, da). 

 

Men vi så bare på noen sånne ganske amatørmessige websteder da, (må man vel si). 

 

Og jeg syntes ikke at det her var så utrolig artig, for de webstedene, som det stod om, i den boka. 

 

De syntes jeg ikke at var så artige, da. 

 

Og det var ikke sånn at jeg fikk tid til å lese så mye i fred og ro, i den boka, heller. 

 

For Magne Winnem dreiv jo å skulle taste inn masse URL-ene, (og sånn), da, hele tida. 

 

Så jeg fikk liksom ikke helt oversikten, over den boka, da. 

 

Men jeg liksom bare skumleste litt i den, da. 

 

(Må jeg vel si). 



 

Og da ble det ikke så morsomt, (husker jeg). 

 

For mange av de web-stedene, som det stod om, i den boka. 

 

De syntes jeg ikke at var så artige, da. 

 

Og Magne Winnem, han forklarte vel det, at han hadde fått e-post også, tror jeg. 

 

Og det hadde jeg vel heller ikke hørt om før, (tror jeg). 

 

For på NHI, hvor jeg gikk fram til 1992, (altså fram til tre-fire år, før det her), så hadde vi ikke lært 

noe om internett, da. 

 

Vi lærte om nettverk, (som koblet sammen PC-ene, for eksempel i en bedrift), og at de het ting som 

'token-ring'-nettverk, osv. 

 

Men vi lærte ikke noe om internett, da. 

 

(Såvidt jeg kan huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så da jeg var hos Magne Winnem der, og han visste meg internett. 

 

Så syntes jeg ikke at det var så artig, da. 

 

Men da jeg testa internett, i datasalen, hos BI, der. 

 

Så syntes jeg at det var ganske artig, da. 

 

Siden man kunne chatte osv., på mange web-chatter da, (som var engelskspråklige riktignok, men 

likevel). 

 

Så etter at Magne Winnem dro meg med, til datasalen, på BI der, så bestemte jeg meg for det, at jeg 

skulle prøve å få meg internett selv, da. 

 

Og da måtte jeg ha en ny PC, på grunn av at den jeg hadde kjøpt, for 1000 kroner, (den som ikke 

hadde harddisk), av han Rune, på Ungbo, noen år før det her. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 4). 

 

Den mangla vel nettverkskort, (tror jeg at det var). 

 

(I tillegg til at den mangla harddisk, da). 

 

Noe sånt. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En eller annen person. 

 

(Jeg lurer på om det kan ha vært Glenn Hesler, for eksempel). 

 

Tipset meg vel om det, at et firma som het Vision, (på Bislett vel), bygde bra, (og ganske billige), 

PC-er, da. 

 

Så jeg bestilte en ganske billig PC, av dem, da. 

 

For jeg skulle bare for det meste bruke den til internett, da. 

 

Så jeg trengte ikke så utrolig bra skjermkort og grafikk-kort, og sånn, da. 

 

Og jeg bestilte vel ikke så bra lydkort heller, tror jeg. 

 

(Så den PC-en ble ikke så utrolig dyr, da). 

 

Og jeg mener også å huske, at det jobba, (eller ihvertfall hang), ei ganske pen, ung brunette der vel, 

(hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Fra da jeg henta den PC-en, fra et lokale, som holdt til nede i en kjeller vel, i nærheten av Bislett et 

sted, (må det vel ha vært). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og internett, det kjøpte jeg på Spaceworld, i Tanum-bygget, i Karl Johan der, husker jeg. 

 

Jeg kjøpte en internett-pakke, som bestod av et modem og et internett-abonnement, fra Schibsted 

Nett da, (husker jeg). 

 

(En internett-pakke som ikke var så utrolig dyr, da). 

 

Og denne pakken, den kjøpte jeg på omtrent den samme tiden, som jeg kjøpte meg PC, da. 

 

Og jeg fikk meg også fasttelefon, i Rimi-leiligheten min der da, (husker jeg). 

 

(For jeg måtte jo ha fasttelefon, for at PC-en skulle komme seg på nettet, via modemet, da). 

 

For husleia, i Rimi-bygget, den lå vel bare på 1600 kroner, (eller noe sånt), i måneden, (på den her 

tiden), mener jeg å huske. 



 

Og den ble betalt på etterskudd, vel. 

 

Og strøm var inkludert i husleia, da. 

 

Så selv om jeg ikke tjente mer enn 160.000-170.000 som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

Så hadde jeg faktisk råd til å ha både bil, internett og mobil samtidig, (husker jeg), en kort stund, i 

1996, da. 

 

Men da det ble litt vel mye utgifter i lengden, (husker jeg). 

 

Så etterhvert, så kutta jeg ut den Alcatel-mobilen, da. 

 

(For jeg hadde jo personsøker også). 

 

Og jeg lurer på om Thomas Kvehaugen ønsket å kjøpe den Alcatel-mobilen, av meg, på jobben, på 

Rimi Bjørndal. 

 

Men dette er bare som noe vagt, for meg, (må jeg innrømme). 

 

Så det tørr jeg ikke å si helt sikkert, (at det var sånn), at Thomas Kvehaugen faktisk kjøpte den 

mobilen. 

 

(For det her er en del år siden, da. 

 

Men jeg mener å huske rimelig vagt, at det muligens kan ha vært sånn, ihvertfall). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fant vel forresten også en data-pult, i kjelleren, i Rimi-bygget, på St. Hanshaugen der, (mener 

jeg å huske). 

 

Og etter at jeg hadde fått modemet til å funke, og sånn, til PC-en min, da. 

 

Så mener jeg, at jeg overhørte det, at to karer, som gikk utafor døra mi, i Rimi-bygget der, (og som 

jeg ikke skjønte hvem var), dreiv og prata sammen om meg, da. 

 

Og da sa han ene det, (hvis jeg hørte det riktig), at 'jeg lurer på om han har fått seg internett og'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da svarte han andre 'nei', (som om at han ikke likte det, at jeg hadde fått meg internett, da). 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Så det var noen som liksom fulgte med litt på meg, i Rimi-bygget der da, virka det som, for meg, 

ihvertfall. 



 

(Noen som jeg ikke visste hvem var, da. 

 

For da jeg fikk meg internett, så hadde jeg jo bare bodd, i Rimi-bygget der, i et halvt år, eller noe 

sånt, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 26: Mer fra 1996 

 

Da jeg fikk meg internett, så begynte jeg å chatte på noen lignende web-chatter, av de web-chattene, 

som jeg hadde sett, i datasalen, på BI der, da. 

 

Jeg brukte nicket Frodo, (fra Tolkien-bøkene, som jeg hadde prøvd å lese en av, (nemlig 'To tårn'), 

på stranda, i Løkken der, osv., da. 

 

Og jeg hadde også lest den første boken, i Ringenes Herre-triologien, noen måneder før det her da, 

husker jeg). 

 

(Selv om for eksempel Kjetil Holshagen, var mye tidligere ute, med å lese Tolkien-bøker, enn meg, 

da. 

 

Han leste disse bøkene, mer enn ti år før meg, (på engelsk vel), på Bergeråsen da, (mener jeg å 

huske). 

 

Og søstera mi Pia, hadde vel også lest Ringenes Herre-bøkene, før meg, mener jeg å huske. 

 

Men jeg pleide å lese bøker, for å få sovne, om kveldene, da. 

 

Og jeg hadde liksom lest 'halve biblioteket', på Hoved-Deichman da, for å overdrive litt. 

 

Så til slutt så kom jeg meg til Ringenes Herre-bøkene, jeg og, da. 

 

Hvis jeg ikke fikk låne de av Pia da, (eller noe sånt). 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg syntes at det var litt vanskelig, å få noe særlig kontakt, med de amerikanerne, som chattet, 



på de her web-chatt-ene, da. 

 

De mente at nicket mitt var 'dorky', osv., (husker jeg). 

 

Så jeg ble nesten trakassert, syntes jeg, (muligens siden jeg var fra Norge), da. 

 

Men ei dame, som jeg chatta med der, som var fra Canada, (eller noe sånt), vel. 

 

Hu syntes at jeg var kul, fordi at jeg kalte meg Frodo, fra Lord of the Rings-bøkene, (som ikke var 

så utrolig kjente enda, på den her tida), da. 

 

Og fordi at hu hadde cirka den samme musikk-smaken, som meg, da, (var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Med den internett-pakken, fra Schibsted Nett. 

 

Så fulgte det med en slags internett-manual, da. 

 

Og der stod det informasjon om blant annet 'nettikette', da. 

 

(Altså om hvordan man burde oppføre seg på nettet, osv., da). 

 

Og dette leste jeg om før jeg begynte å chatte på nettet da, (husker jeg). 

 

Det stod for eksempel at man ikke burde skrive med store bokstaver, (når man chattet), da. 

 

For da mente folk at man ropte, da. 

 

(Og flere lignende ting, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I den manualen, (fra Schibsted Nett), så stod det også beskrevet, om hvordan man kunne chatte, på 

noe som het irc da, (husker jeg). 

 

IRC, det var et data-nettverk, hvor man kunne chatte med folk, på mange forskjellige chatte-

kanaler, (med blant annet et program som het mirc), da. 

 

Så jeg fulgte det som stod i den Schibsted Nett-manualen, da. 

 

Men første gang jeg prøvde meg på irc. 

 

Så tenkte jeg det, at jeg burde kanskje finne meg et nytt nick. 



 

Siden jeg hadde fått så mye kritikk, for å ha et 'dorky' nick, på de amerikanske web-chattene, som 

jeg først fant fram til, (ved å søke på Yahoo eller Lycos kanskje), da jeg fikk meg internett, da. 

 

Så jeg tenkte meg litt om, mens jeg dreiv og prøvde å få mirc til å virke, da. 

 

Og så bestemte jeg meg for å velge nicket Sandman, som var fra et tegneserie-blad, (for voksne, het 

det vel), som jeg begynte å lese, mens jeg var, i militæret, da. 

 

(Eller om det var like etter militæret). 

 

For da jeg var i militæret, så var det så mye dødtid, om kveldene. 

 

Og vi hadde ikke TV eller stereoanlegg, på rommet vår der, (på lag 2). 

 

Så det ble til at jeg leste mye aviser og magasiner av forskjellige slag, (som ofte lå å fløt, rundt 

omkring, på de forskjellige rommene, på brakka der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg prøvde å velge nicket Sandman, på EF-net, på irc. 

 

Så viste det seg det, at det nicket, var opptatt, da. 

 

Så jeg tenkte meg litt mer om, da. 

 

Og jeg husket det, at i en Sandman-epsiode, så var det en figur, med navn John Constantine, som 

var med, da. 

 

Så jeg prøvde å skrive inn det navnet, istedet, da. 

 

Men nickene på EF-net, de kunne bare ha ni tegn, da. 

 

Så det ble til john_cons da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg logget meg på EF-net, (på homelien-serveren, må det vel ha vært). 

 

Så fulgte jeg fortsatt den internett-manualen, til Schibsted Nett, da. 

 

Og så fant jeg ut hvordan jeg fikk listet opp alle chatte-kanalene, som var på det nettverket, da. 

 

Og da, så fant jeg blant annet en norsk kanal, som het #quiz-show da, (husker jeg). 



 

Også dukka jeg opp der. 

 

Og der var det kanskje 30-40 folk, (eller noe sånt), som hang, da. 

 

Og de dreiv og quizza, da. 

 

(Omtrent som i Trivial Pursuit, nesten. 

 

Som Øystein Andersen, Glenn Hesler og meg, pleide å spille en del, når vi nesten var som en gjeng 

da, helt på begynnelsen av 90-tallet). 

 

Og jeg skjønte jo ikke så mye av den her quizzinga, da. 

 

Men jeg våget til slutt å skrive, 'kan jeg få være med', (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Og da svarte vel noen 'nei', vel. 

 

Men da regna jeg med at det bare var kødd da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Av de folka, som hang på #quiz-show, da jeg begynte å quizze der, (rundt årsskiftet 96/97, må det 

vel ha vært, hvis jeg skulle tippe). 

 

Så husker jeg godt Empen og Krystad, som var to kamerater, fra Bergen, vel. 

 

Og så var det mester-quizzeren Chetil, fra Trondheim og NTNU, vel. 

 

Jeg husker også SirSirSir, som var en kar, adoptert fra Korea vel, som bodde bare noen få kvartaler 

unna meg, (i samme gate som Shell der), på St. Hanshaugen, da. 

 

Og jeg husker også ei dame, som han dreiv og chatta med der, (på den tida, som jeg var ny der). 

 

Men jeg husker ikke helt navnet på henne nå. 

 

(Hvis det ikke var Liz, (eller noe sånt), da). 

 

Det er vel de jeg husker best. 

 

Pluss en kar, fra Oslo Vest, som kalte seg Frogster, (som i likhet med meg, hørte mye på britpop 

osv., på den her tida, da). 

 

(Og som het Bernhardsen, eller noe, i RL, (Real Life), vel). 

 

Og en annen, (også fra Oslo vel), som kalte seg SurfSmurf. 

 

(Og en regel på #quiz-show, som SirSirSir hadde laget vel. 



 

Det var at det ikke var lov å ha et nick, som het noe med 'smurf'. 

 

Det eneste unntaket fra den regelen, det var nicket SurfSmurf da, (mener jeg å huske). 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Og en fra Vestlandet, (eller noe), som kalte seg DumDumBoy, (og som digga Hellbillies, mener jeg 

at han sa), vel. 

 

(Og som seinere fortalte meg det, at han var 'fiskar'. 

 

Noe jeg lurte på om betydde at han var homo. 

 

Og at det var det, som han prøvde å fortelle meg, da han sa noe sånt som at, 'eg er fiskar', da. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også Bombadil med sine vannvittig vanskelig Tolkien-spørsmål. 

 

Som jeg faktisk klarte et av, en gang, (husker jeg). 

 

Og da måtte jeg styrte bort til bokhylla mi. 

 

Og bla febrilsk i den første Ringenes Herre-boka, da. 

 

Og da fant jeg ut at svaret var 'Fredegard', da. 

 

Og det var bare flaks, (husker jeg), at jeg klarte å finne det svaret, mens jeg skumleste raskt, i den 

Tolkien-boka, da. 

 

(Rett før Bombadil kuttet fristen for å svare på spørsmålet, da). 

 

For Bombadil, han nesten terroriserte #quiz-show, med sine ekstremt vanskelige Tolkien-spørsmål, 

da. 

 

(Som nesten aldri noen klarte). 

 

Så jeg syntes det ble som en sport nesten, (husker jeg), å prøve å klare å svare riktig, på et sånt 

mega-vanskelig Tolkien-spørsmål, (som jeg vel var litt lei av), for en gangs skyld, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Jeg husker også Slaktern. 

 

Som var en kar, fra Nord-Norge vel. 

 

Som etterhvert begynte å studere ved NTNU, tror jeg. 

 

Og plutselig en dag, et stykke ut i 1997, (må det vel ha vært). 

 

Så hadde Slaktern tatt med seg en bot, (altså et dataprogram), som het Paramann, inn på #quiz-

show, husker jeg. 

 

Og Paramann, han klarte å spørre smørsmål, fra en database. 

 

Og etter det, så ble #quiz-show aldri det samme, (vil jeg si). 

 

For før Paramann, så var det quizzerne som fant på spørsmålene. 

 

Mens etter Paramann, så ble det mye Paramann, (og seinere Quizzie, som var et annet data-

program, som holdt styr på hvem som hadde flest poeng), som stilte spørsmålene. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde hengt på #quiz-show, i en del måneder. 

 

Så ble han Empen, fra Bergen, valgt til ny sjef, for quizzen. 

 

Og noe det første han gjorde, som sjef, det var å spørre meg, om jeg ville bli op, (altså en slags 

'sersjant', eller leder), på quizzen der da, (husker jeg). 

 

Og det syntes jeg at hørtes litt gildt ut da, (må jeg innrømme). 

 

Så jeg slo til på det, da. 

 

For #quiz-show, det var en av de mest populære norske irc-kanalene, på den her tida, (husker jeg). 

 

Så å bli op der, det så jeg på nesten som en ære da, (må jeg innrømme). 

 

Selv om jeg jo også jobbet som leder, i Rimi. 

 

Så var det også litt stas, å bli valgt ut til å være en slags leder, (eller administrator), på #quiz-show 

da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 27: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

På Rimi Bjørndal, så skjedde det en gang noe krøll, med lablene, en mandag morgen, (husker jeg). 

 

Ihvertfall så ble butikksjef Kristian Kvehaugen og jeg, enige om det, å vente litt, med å ta lablene, 

da. 

 

(På grunn av at det var et eller annet spesielt, da). 

 

Og da assistent Irene Ottesen, kom på jobb, klokka 13 da, (var det vel). 

 

Så klikka hu da, (må man vel si). 

 

For da ringte hu og rapporterte Kristian Kvehaugen og meg, til hovedkontoret, da. 

 

Fordi at vi liksom hadde gjort noe galt, da. 

 

Når dette bare var en prioritering, av arbeidet, som vi syntes at virka fornuftig, da. 

 

(Selv om jeg ikke husker nøyaktig detaljene, rundt det her nå, må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så fikk jeg ansvaret, for tippeoppgjøret, på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

Og etter at Irene Ottesen hadde rapport Kristian Kvehaugen og meg, (var det vel). 

 

Så likte jeg ikke så bra å jobbe sammen med henne, da. 

 

Så jeg fikk etterhvert avtalt med Kristian Kvehaugen og Irene Ottesen, om at jeg jobba alle 

seinvaktene. 

 

(For jeg er b-menneske, da. 

 

Og jeg satt også vanligvis oppe, hele kvelden, mens jeg chatta og quizza, på irc, da. 

 

Og så jeg la meg sånn i 3-4-tida, om natta da, som regel. 



 

Og så stod jeg opp cirka klokka 12 da, (var det vel). 

 

Og heiv meg inn i dusjen. 

 

Og barberte meg og pussa tenna. 

 

Og så kjørte jeg til jobben, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For på Rimi Bjørndal, på tidligvaktene, så var det sånn, at det var to ledere, som jobba, da. 

 

(Ifølge turnusen, som dem fulgte der, på den tida, som jeg begynte å jobbe der, da). 

 

Mens på seinvakta, så var det bare en leder som jobba, da. 

 

Så når jeg fikk alle seinvaktene. 

 

Så slapp jeg å jobbe sammen med Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen, mer enn en time, hver dag, 

da. 

 

(Nemlig mellom klokka 13 og 14, da. 

 

For klokka 14, da gikk Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen hjem. 

 

Som regel på slaget, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så da var det sånn, på mandagene. 

 

At jeg kom på jobb klokka 13, da. 

 

Også måtte jeg ta tippeoppgjøret, da. 

 

Som kan være ganske omstendelig. 

 

(Ihvertfall hvis det er noe som ikke stemmer). 

 

Og da husker jeg det. 

 

At når jeg dreiv på med det. 

 



Og gikk mellom tippekassa og tellerommet der, da. 

 

Så pleide spesielt Kristian Kvehaugen, (men også tildels Irene Ottesen vel), å liksom glane stygt på 

meg, som om jeg gjorde noe galt, da. 

 

Så det virka som for meg, at de ble skikkelig irriterte, hvis jeg ikke ble ferdig med tippeoppgjøret, 

før klokka 14, da. 

 

For dem var så nøye på det, (virka det som for meg, ihvertfall), at dem skulle få gå hjem, nøyaktig 

på minuttet, da. 

 

Mens jeg stressa med det her tippeoppgjøret, da. 

 

Men jeg ble jo så godt som alltid ferdig, før klokka 14. 

 

Så jeg skjønte vel egentlig aldri det, hvorfor de så så stygt på meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg lurte vel kanskje på det. 

 

Om grunnen til at Kristian Kvehaugen så så stygt på meg. 

 

Var det, at han var alkoholiker. 

 

Thomas Sæther mente ihvertfall det, husker jeg. 

 

(Han sa til meg det en gang, at butikksjefen var alkoholiker, da). 

 

Og Kristian Kvehaugen, han kjøpte tre sånne 'alkis-bomber', som kasserne der, (var det vel), kalte 

dem, hver dag, da. 

 

Nemlig tre sånne 0.7-litere, med Ringnes-pils, da. 

 

Men om det er nok til å bli kalt alkoholiker, det veit jeg ikke. 

 

Men jeg husker det, at når Elin og Magne Winnem skulle gi et eksempel, på hvorfor de ikke ville 

jobbe hele livet ut, i butikk. 

 

Så sa de bare 'se på Kristian'. 

 

For de mente det, at butikk-folk, ofte så mye eldre ut, enn det de var, da. 

 

Også brukte de Kristian Kvehaugen som eksempel, da. 

 

Fordi at han så så herja ut da, (mente de vel). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men siden jeg ble ansvarlig for tippeoppgjøret, på Rimi Bjørndal. 

 

Så fikk jeg etterhvert et sånt kommisjonærkort da, av butikksjef Kristian Kvehaugen. 

 

Så da kunne jeg gå på Bislett stadion, (husker jeg), på søndagene. 

 

(For det var bare et par-tre minutter, (eller noe), å gå, fra Rimi-leilighetene, på St. Hanshaugen der, 

da). 

 

Og få en gratis billett, i Søndre Sving der, da. 

 

Når Vålerenga spilte eliteserie-kamper. 

 

Siden jeg var tippekommisjonær, da. 

 

Og det var spesielt på den tida, som Drillo ble trener for Vålerenga, (husker jeg). 

 

At det hendte, at jeg brukte det kommisjonærkortet, for å få komme inn gratis, på Bislett stadion 

der, da. 

 

Og det kommisjonærkortet, det ga rett til to billetter da, (så det hendte et par ganger, at jeg også dro 

med noen andre folk dit). 

 

(Selv om det kommisjonærkortet bare gjaldt for billetten i Søndre Sving, (som var den svingen, som 

liksom var nærmest St. Hanshaugen der), som egentlig var noen av de billigste billettene, hvis jeg 

ikke tar helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Irene Ottesen og jeg, vi var også en gang på et ganske kort seminar, (eller noe sånt), på Royal 

Christiania hotell, (husker jeg). 

 

I forbindelse med at Norsk Tipping, begynte med et nytt spill, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men når Rimi feira noe slags jubileum, (mener jeg at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin sa, 

ihvertfall). 

 



(På fjellet, eller noe sånt, vel). 

 

Da var jeg det jeg som måtte passe på butikken da, (husker jeg). 

 

For da fikk Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen billett dit da, (husker jeg), men ikke jeg. 

 

(Noe jeg ikke klagde så mye på, (må jeg innrømme). 

 

For jeg var ikke så vant til å feste sammen med alle de høye sjefene i Rimi liksom, da. 

 

Og for eksempel, så pleide Henning Sanne, fra Rimi Nylænde, å si noe sånt, som at den typiske 

Rimi-butikksjef, var 'harry'. 

 

Så jeg syntes nok kanskje, at det var mer artig, å være på byen i Oslo, for eksempel, og prøve å 

sjekke opp damer, enn å dra på en sånn formell jubileumstur, (eller hva det var igjen), med Rimi, 

da). 

 

Og da dem kom tilbake igjen, til butikken, da. 

 

Så klagde Kristian Kvehaugen fælt, (husker jeg), på Rimi-Hagen, da. 

 

For da fortalte Kristian Kvehaugen det, (husker jeg), at han sagt 'hei', til Rimi-Hagen da. 

 

Men da, så hadde ikke Rimi-Hagen svart engang. 

 

Så Kristian Kvehagen ble rimelig fornærma, da. 

 

For han hadde vel jobba i Rimi, i tjue år, (eller noe sånt). 

 

Så han syntes nok det, at han ble dårlig behandla da, av Rimi-Hagen. 

 

Og Kristian Kvehaugen sa også det, (husker jeg), at han var sikker på det, at Rimi-Hagen var 

'homo'. 

 

Siden Rimi-Hagen smilte så fælt, når han var i media og sånn da, (sa Kristian Kvehaugen). 

 

(Noe sånt). 

 

Noe jeg ikke hadde lagt merke til selv, hvis jeg skal være ærlig. 

 

For jeg var så mye på irc og sånn, da. 

 

Så jeg så ikke så mye på TV, (og jeg leste ikke så mye i Se og Hør, for eksempel), på den her tida, 

da. 

 

(Selv om jeg pleide å ha på TV-en, selv om jeg var på nettet, liksom. 

 

Men da kikka jeg bare på TV-en hvis det var noe spesielt, som ble sagt, som fanget interessen min, 

på nyhetene, og sånn, da). 

 

For jeg syntes at internett, var mye artigere, enn TV, for eksempel, da 

 



Med unntak av humorprogrammet, 'Åpen Post', som jeg var 'fan' av, og som jeg pleide å ta opp, på 

video da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 28: Mer fra St. Hanshaugen 

 

Etter at jeg hadde hatt internett, i noen måneder, forresten. 

 

Så kom Magne Winnem på besøk, i Rimi-leilighetene min der, da. 

 

(Sikkert etter å ha ringt først, da. 

 

Siden Magne Winnem vel må sies, å være ganske pertentlig og konform, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da hadde Magne Winnem med seg web-sidene til Høyre, (husker jeg), på en diskett da, (må det 

vel ha vært). 

 

For Magne Winnem var fortsatt i Høyre, da. 

 

Og han hadde fått ansvaret, for å fikse noen 'bug-er', på Høyre sine websider, da. 

 

Og da satt vi der og så dumme ut, husker jeg. 

 

Og jeg skjønte ikke helt hva Magne Winnem tenkte på, (må jeg innrømme). 

 

For selv om jeg hadde internett, så betydde jo ikke det, at jeg skjønte HTML. 

 

Men Magne Winnem og jeg, vi hadde jo begge gått på datalinja, på Gjerdes videregående, da. 

 

Og jeg hadde jo gått to år på NHI, (på linja for informasjonsbehandling). 

 



Så vi klarte vel å få websidene til Høyre litt bedre, tror jeg. 

 

(Selv om jeg vel ikke fikk sjekka det her helt nøyaktig). 

 

For vi satt jo der, (i den sovesofaen fra Ungbo, må det vel ha vært), og liksom så over den HTML-

koden da, (husker jeg). 

 

Selv om vi vel ikke egentlig hadde noen særlig ferdigheter, i HTML, noen av oss. 

 

Så vi tok det vel litt på 'feelingen' da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For Magne Winnem var fortsatt aktiv i Høyre, da. 

 

Og han hadde kanskje tatt på seg dette ansvaret, på et møte, (eller noe), i Høires Hus, da. 

 

(Uten at jeg skal si helt sikkert, hva det var, som egentlig hadde foregått). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Pia klikka på samme måte som Magne Winnem, (husker jeg), på rundt den samme tida. 

 

For jeg husker at hu fortalte meg det, at hu hadde sagt til min fars familie, at jeg hadde fått meg 

hjemmeside. 

 

Men jeg hadde jo ikke det, jeg hadde jo bare fått meg internett. 

 

Så Pia ble også tøysete, da jeg fikk meg internett da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en av grunnene, til at jeg syntes at det var så artig, med den her chattinga. 

 

Det var det, at jeg følte at jeg liksom nesten ble 'kvalt' da, i livet mitt. 

 

For jeg omgikk meg bare med sånne herda og tøffe folk da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

(Som Magne Winnem og Pia, som liksom ble tøffere og tøffere, begge to, da. 

 

Og på jobben, så var det jo omtrent like ille, med rimelig tøffe og vanskelige kolleger, som Irene 

Ottesen og Kristian Kvehaugen, da). 

 

Som ikke var noe hyggelige, å ha med å gjøre. 

 

Så det var som en stor befrielse, (husker jeg), å få meg internett. 



 

For da kunne jeg få litt kontakt, med andre, (og kanskje mer 'normale' mennesker da), husker jeg. 

 

Så hvis det ikke hadde vært for det, at jeg fikk meg internett, på den her tida. 

 

Så hadde jeg nok gått inn i en ganske stor, ny depresjon, (eller noe), antagelig, (vil jeg tippe på, 

ihvertfall). 

 

(Sånn som da jeg gikk det andre året, på NHI. 

 

(Nemlig studieåret 1991/92). 

 

Da Glenn Hesler og Øystein Andersen hadde en slags 'boikott-aksjon', mot meg. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2, vel). 

 

For jeg følte meg rimelig ensom, (eller hva man skal si), selv om jeg hadde mange bekjente, som 

ringte 'hele tida', og sånn, da. 

 

(Og mora mi ringte også 'hele tida'. 

 

Men hu var rimelig slitsom da, husker jeg, at jeg syntes). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg flyttet inn på St. Hanshaugen der. 

 

Så husker jeg at jeg hørte på en ny sang, som het 'Spaceman', (med Babylon Zoo), på stereoanlegget 

mitt der, (på en eller annen radiostasjon da), en dag, da. 

 

Og jeg husker også at jeg hørte på en rar sang, med Spice Girls, (som het 'Wannabe' vel), en gang, 

mens jeg kjørte av fra veien mot Holmlia, (fra ved Grønmo der), for å ta av opp 

Slimeveien/Granbergstubben der, (på vei til jobben, på Rimi Bjørndal da), med HiAce-en min, en 

gang, (på bilradioen), da. 

 

(Hvis det ikke var 'Macarena', da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg pleide å kjøpe pistasjnøtter, i løs vekt, i den innvandrerforretningen, som lå 

ved siden av kinarestauranten, (som lå ved siden av DNB der cirka), i Bjerregaardsgate, da. 

 

For jeg sjekka liksom ut cirka alle de butikkene, restaurantene og utestedene, som lå i den delen av 

Bjerregaardsgate, som jeg pleide å kjøre gjennom, fra parkeringsplassene til Rimi-bygget, (i 



Waldemar Thranes gate der), og ut i Ullevålsveien, da. 

 

(Hvis jeg ikke kjørte den andre veien, og ut i Waldemar Thranes gate, da. 

 

På vei til jobb. 

 

Som jeg seinere gjorde. 

 

For å slippe lyskrysset i krysset Ullevålsveien/Waldemar Thranes gate, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg leide også noen videofilmer, i en videobutikk, i Waldemar Thranes gate, bort mot Kiellands 

Plass der, husker jeg. 

 

Og det var filmer som 'Desperado' og 'Fargo', (mener jeg å huske). 

 

(Og også filmer som 'Judge Dredd', (husker jeg). 

 

En film som min fetter Ove, så på hos meg der, en gang, husker jeg. 

 

Og som han seinere ikke likte, at jeg hadde kopiert over. 

 

(Noe som jeg husker, at han gjorde et poeng av, da. 

 

Noe som jeg syntes at egentlig var litt uhøflig. 

 

For det var jo mine videofilmer, det her, og ikke hans, liksom). 

 

For jeg samla ikke bare på bøker da, på den her tida. 

 

Jeg samla også på filmer, som jeg kopierte, på VHS, noen ganger, når jeg leide dem, i video-

butikker, da. 

 

Siden jeg jo hadde kjøpt meg to, (ganske billige), videospillere, da. 

 

På Bryn-senteret, et par-tre år før det her, (da jeg samtidig fikk det kredittkortet). 

 

(To videospillere som jeg hadde kobla sammen med en scart-ledning, da. 

 

Og som stod på en hylle under TV-en min, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



For Ove, han flytta etterhvert selv inn til Oslo. 

 

(For han studerte på lærerhøgskolen, eller UIO, eller noe sånt, vel). 

 

Og faren hans, (onkel Runar), han kjøpte seg en tre-roms leilighet, (eller noe sånt), i en bygård, i 

Schweigaardsgate, i Gamlebyen, (like ved Galgeberg der), husker jeg. 

 

(Hvor ungene hans fikk bo, da. 

 

Hvis de skulle studere og jobbe og sånn, i Oslo). 

 

Og jeg husker det, at jeg besøkte Ove, med HiAce-en min der, en gang, da. 

 

Og da, så åpnet Heidi sin kjæreste fra Moss, (Steinar vel), døra, da. 

 

Og da var jeg litt nervøs, husker jeg. 

 

For jeg hadde vel ikke prata med Ove, siden den søskenbarn-festen, i 1994. 

 

(Altså to-tre år før det her). 

 

Eller, siden vi var ute på byen, i Svelvik, i 1995, må det vel ha vært. 

 

1-2 år tidligere. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg hadde vel ikke vært på besøk hos han, i Schweigaardsgate før vel, (tror jeg). 

 

Og jeg hadde nok regna med det, at Ove ville åpne døra. 

 

(Etter å ha prata med meg, på callinga der, eller noe sånt, vel. 

 

Eller om jeg ringte han fra mobilen min, (eller noe sånt). 

 

Og det var jo Ove som hadde invitert meg, da. 

 

Så det her var kanskje tidligere, i 1996. 

 

(Noe sånt). 

 

Men han Steinar åpna døra, da. 

 

(En kar jeg aldri hadde sett før. 

 

Og som jobba som drosjesjåfør, i Moss, (viste det seg vel)). 

 

Og da hadde jeg forventa at Ove skulle åpne døra, da. 

 

Så da sa jeg 'hei Ove', til Steinar da, (husker jeg), da han åpna døra. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg var på besøk hos Ove og dem, på den her tida. 

 

Så var Heidi så rar, (husker jeg). 

 

(Men dette var kanskje før hu møtte Steinar. 

 

Det er mulig. 

 

Så jeg var der kanskje på besøk en gang, før jeg flytta fra Ungbo og. 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert, hvordan det her var). 

 

Og grunnen til at jeg var nervøs, da jeg hadde med HiAce-en. 

 

Det kan ha vært det, at jeg ikke fant noe sted å parkere der, med en gang. 

 

Og jeg syntes også at det virka som, at en politibil, (eller noe), fulgte med på meg der, da. 

 

Mens jeg satt og prøvde å roe meg ned litt, i bilen, da. 

 

Siden jeg ble rimelig stressa, siden jeg ikke visste, hvor jeg skulle parkere der, da. 

 

(For jeg hadde vel bare vært der, en gang før, eller noe sånt. 

 

Og da hadde jeg vel tatt trikken dit, (eller noe), vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det Heidi gjorde, som var så rart, i Oslo-leiligheten, til Runar. 

 

Det var det, at hu sa, at hu var en 'bimbo' da, husker jeg. 

 

Og hu dansa også energisk med sin bror Ove, til en sang av Gypsy Kings, i stua der, husker jeg. 

 

Samt at hu spurte meg, om jeg hadde noen 'venninner'. 

 

Og da tenkte jeg vel kanskje på Lill Beate Gustavsen, Cecilie Hyde og Pia fra Korea, (eller noe). 

 

Som jeg vel hadde gått ganske greit sammen med, på den tida, som jeg flytta inn, til Oslo. 

 

(Altså en cirka seks-sju år, før det her, da). 



 

Og svarte 'ja', (på det spørsmålet, til Heidi), da. 

 

Men da sa Heidi det, at da var jeg 'homo', (eller noe sånt da), mener jeg å huske. 

 

Siden jeg hadde hatt venninner, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For det kunne visst ikke en mann ha, (sa hu), da. 

 

Noe som jeg ikke hadde tenkt noe særlig over før, (for å være ærlig). 

 

Så hvordan kultur dette var, det veit jeg ikke. 

 

Men det var vel ikke noe norsk kultur akkurat, tror jeg. 

 

Hvem vet. 

 

(Og jeg svarte vel heller ikke noe særlig, da Heidi fornærmet meg, på den måten. 

 

For jeg ble litt satt ut da, av at Heidi sa, at hun var en bimbo, da. 

 

For hu også oppførte seg som en bimbo, og lå liksom i en kjole vel, på sofaen der, (og sånn), da. 

 

For jeg hadde jo ikke hatt så mye med Heidi å gjøre, siden oppveksten. 

 

For hu var jo ikke på den søskenbarn-festen, på Ungbo, i 1994, (var det vel), for eksempel. 

 

Så jeg ble nok kanskje litt trist, da. 

 

Over at Heidi hadde blitt så spesiell, (og horete liksom), da). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Den gangen som Heidi oppførte seg så horete. 

 

Det var kanskje i romjula, 1995. 



 

(Eller om det kan ha vært i nyttårshelga). 

 

Jeg husker ihvertfall at Ove og Heidi ville gå ut på byen, da. 

 

Men at nesten alt var stengt. 

 

Men at vi kanskje skulle dra på et utested, (som likevel var åpent), ved Grønland T-banestasjon der, 

da. 

 

(Som Ove og Heidi visste om). 

 

I et slags nytt senter der, da. 

 

Men at det ikke ble noe av likevel. 

 

For Ove og Heidi ombestemte seg da, (må det vel ha vært). 

 

Så jeg tror at jeg var og besøkte Ove og Heidi, en gang, i Oslo-leiligheten til Runar. 

 

I tida like før jeg fikk meg bil, også vel. 

 

Noe som ble til en litt mislykket opplevelse, vel. 

 

(Må man vel si). 

 

Siden vi ikke gikk på pub likevel, da. 

 

Men bare surra rundt på Grønland, en litt kjølig og mørk helligdags-kveld da, (var det vel). 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Men da vi surra rundt på Grønland der. 

 

Så er det mulig, at også Steinar var med, (mener jeg å huske). 

 

Så det er mulig at det var under det andre besøket mitt der, da. 

 

Men jeg kjente ikke Ove og Heidi, så bra, på den her tida. 

 

For jeg hadde jo egentlig prøvd å kutte ut faren min, og hans familie. 

 

Etter omsorgssvikten, på 80-tallet. 

 

Og jeg kjeda meg kanskje litt, under de besøkene mine, hos Ove og Heidi, da. 

 



Så jeg blander nok kanskje de første besøkene mine, hos dem litt, da. 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Men jeg husker det, at en gang, som jeg besøkte Ove, i Oslo-leiligheten, til Runar. 

 

Så fant Ove fram noen tegneserieblader, som het Preacher, husker jeg. 

 

Og sa så han til meg det, at jeg kunne få låne de, da. 

 

Så jeg tok med meg de hjem, til Rimi-leiligheten min da, husker jeg. 

 

Og leste de der. 

 

Og den tegneserien, den syntes jeg at var ganske bra da, (må jeg innrømme). 

 

Selv om vel Sandman fortsatt var favoritt-tegneserien min, vel. 

 

Men Preacher var også en veldig kul tegneserie da, (må jeg si). 

 

Så jeg digga den og en del da, etter å ha lest alle de Preacher-bladene, til Ove. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 4. 

 

Og når jeg besøkte Ove, i Oslo-leiligheten, til Runar. 

 

Så var ikke det så ofte. 

 

Men det var en gang i året, kanskje. 

 

Og da jeg bodde i Oslo, så pleide å kjøpe noen engelske livsstils-magasiner, som het FHM, (For 

Him Magazine), og også noen andre, lignende amerikanske blader vel, som het Esquire og GQ osv., 

men for det meste FHM, da. 

 

(Som jeg hadde begynt å kjøpe, for å motvirke kjedsomhet, mens jeg bodde på Ungbo, var det vel). 

 

Så hver gang, som jeg besøkte Ove. 

 

(Som bare var en håndfull ganger, vel). 

 



Så hadde jeg med en svær bunke, med ferdigleste FHM-blader, (og sånn), til han da, husker jeg. 

 

(For jeg visste ikke om noen andre, som ville ha interesse, av å lese, de bladene). 

 

Noe han ble glad for, den første gangen ihvertfall, (hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Men den andre gangen, så så han vel rar ut, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg slutta vel å ta med de bladene, til han, etterhvert, (tror jeg). 

 

Og Ove, han viste meg også det, at han heller likte å lese et blad, som het 'the Face', (husker jeg). 

 

Som var et engelskspråklig moteblad, da. 

 

Men det bladet, det ble litt vel metroseksuelt, (eller vulgært eller homofilt, eller hva man skal kalle 

det), for meg da, (husker jeg). 

 

(Jeg ble nesten litt satt ut, da jeg leste i det bladet, i Oslo-leiligheten, til Runar der da, (husker jeg). 

 

For jeg oppfattet det bladet, som et moteblad, da. 

 

Og jeg syntes at det ble litt vel flaut og kjedelig, å kjøpe et blad, som var liksom for det meste var et 

moteblad, da. 

 

Da var FHM bedre, syntes jeg. 

 

For der var det musikkstoff, filmstoff og mye annet også, da. 

 

Og klesmote-stoffet, (noe jeg leste, for jeg hadde vel ikke noen egen klesstil, liksom), var liksom litt 

mer diskret der, da. 

 

Mens i the Face, så var liksom mote-stoffet det primære da, (fikk jeg inntrykk av ihvertfall), da jeg 

leste det bladet, hos Ove og Heidi og dem der, da. 

 

Eller, det var vel sånn, at the Face, var både for både damer og menn. 

 

Mens FHM var for menn, da. 

 

Det var kanskje det jeg 'klikka' litt på, da jeg leste the Face. 

 

Det er mulig). 

 

Så det var ikke sånn at jeg begynte å lese the Face, selv om min fetter Ove, (fra Son), gjorde det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 



Kapittel 29: Mer fra den tiden jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

En gang, mens jeg jobbet som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Så hadde Ove bedt meg med på en fest, hos noen kamerater av han, som bodde i en sidegate, til 

Youngstorget, (mener jeg å huske). 

 

Og Axel var også i kontakt med meg, på den samme tiden. 

 

Så det endte med at Axel ble med meg, på besøk, hos Ove sine kamerater, da. 

 

Hvor vi vel drakk litt øl, (som jeg vel må ha hatt med meg), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på den festen, så husker jeg at Ove, Axel og meg. 

 

Og muligens noen av kameratene til Ove. 

 

Var ute i bakgården dems der. 

 

Og da begynte Ove, (var det vel), å øve på å ta brannmannsløft, (var det vel, at han kalte det). 

 

Og da skulle Axel ta det og. 

 

Og da ble det vel til at jeg også skulle prøve å ta det, (mener jeg å huske). 

 

(For jeg var litt full, da). 

 

Noe jeg vel også klarte, selv om jeg ganske nylig hadde operert kneet, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen episode, som jeg husker, fra den her festen, hos kameratene til Ove. 

 

Det var at Ove, en kamerat av han, og jeg, satt i stua, i leiligheten der. 

 

Også henta kameraten til Ove et dobbelt-album. 

 

Og sa at han nettopp hadde kjøpt det. 

 

Og det var et gammelt New Order-album. 

 

Et dobbelt-album med hvit cover, vel. 



 

Som jeg hadde kjøpt selv, på Platebaren, på Varemagasinet Lyche, i Drammen, det året, som jeg 

gikk på Gjerdes videregående. 

 

(Altså sju-åtte år, før det her, da). 

 

For jeg hadde jo fått en New Order-maxi, til jul, av søstera mi, det året. 

 

Og jeg likte nye New Order-sanger, som 'Touched by the Hand of God', osv. 

 

Så jeg tenkte at jeg skulle sjekke det da, om de gamle New Order-låtene, var like bra, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da forklarte jeg det da, (på den her festen), at det New Order-albumet, ('Substance'?), det hadde 

jeg selv kjøpt, for mange år siden da, mens jeg gikk på skole, i Drammen. 

 

For da syntes jeg det ble så rart da, at han karen, nettopp hadde kjøpt det samme albumet, så mange 

år seinere. 

 

Og selv om det ikke albumet vel ikke var så kjent, vel. 

 

Og jeg syntes vel heller ikke at det var så utrolig bra. 

 

Selv om ihvertfall en tidlig versjon, av sangen 'Blue Monday', var på det albumet, (hvis jeg husker 

det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel, han inviterte meg med, på et sted i Lille Grensen, som jeg ikke husker hva heter nå. 

 

Men det var et sted, hvor jeg hadde vært en del ganger, under studietida mi. 

 

Sammen med folk som Lill Beate Gustavsen, Pia fra Korea og Magne Winnem, da. 

 

Og da, så satt Axel på en sang, på jukebox-en der, husker jeg. 

 

Og det var en Oasis-sang da, fra det nye albumet deres, 'What's the Story, Morning Glory', vel. 

 

Og jeg lurer på om Axel satt på den Beatles-inspirerte sangen, på det albumet. 

 

(Nemlig 'Don't look back in anger'). 

 

Og jeg hadde vel sagt til Axel, like før jeg flytta, fra Ungbo, at jeg likte sangen 'Wonderwall', med 

Oasis, som jeg hadde hørt på radio, da. 

 

Og jeg hadde vel kjøpt både den CD-singelen, og seinere det albumet, som 'Wonderwall' var på, da. 

 



Men jeg hadde vel ikke rukket å lytte så mye, på det albumet ennå, vel. 

 

Så det er mulig at Axel ble sur på meg, siden at jeg ikke skrøyt av musikksmaken hans, da han satt 

på den sangen, da. 

 

Det er mulig. 

 

Og Axel sin dame, var også der, forresten. 

 

Og det var ei som het Heidi, fra Nesodden. 

 

Og noen måneder seinere, så ringte Axel meg, på jobben, på Rimi Bjørndal. 

 

For han ville møte meg, på Snorre, da. 

 

(En torsdagskveld, må vel det her ha vært). 

 

Og da hadde Axel fått seg ei ny dame, da. 

 

Og det var ei 'Barbie-aktig' dame som het Heidi, hu og(!) 

 

Og hu var fra Son, (som kusina mi Heidi). 

 

Så det var litt spesielt da, husker jeg. 

 

(Med to Heidi-er fra Son, mener jeg). 

 

Og Axel fortalte meg det, på rundt den samme tida. 

 

At folk bare kalte han og hu 'nye' Heidi, for 'Barbie og Ken', da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ove, han dro meg også med, på en kino, på Aker Brygge, en gang, (husker jeg). 

 

For å se den da nye filmen 'Trainspotting', (husker jeg). 

 

Og uten at jeg veit hvordan han visste, at jeg hadde hørt om den filmen. 

 

Men det hadde jeg vel, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

(Jeg hadde sikkert lest om den, i For Him Magazine, (eller noe sånn), da). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Pia og Siv fra Røyken, de dro meg også med, på Aker Brygge, en gang, like etter at jeg hadde flytta, 

til St. Hanshaugen, husker jeg. 

 

De to, de satt på Beach Club der, (var det vel), og Pia ringte meg, fra en mobil, som hu hadde fått 

seg vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og spurte om jeg ville møte dem der, da. 

 

Det kunne jeg vel, tenkte jeg vel. 

 

(Det var cirka der Magne Winnem og hu nabo-dama hans, (hu med de stygge tenna), i Rimi-bygget 

hadde dratt meg med, fem-seks år tidligere, vel. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så jeg dro ned til Aker Brygge da, og tok noen øl, sammen med dem, da. 

 

Mens Pia vel kommenterte noe om at alle ved nabobordene, hadde så kule solbriller, (eller noe). 

 

Noe sånt. 

 

Og dette var vel ikke det helt store, vel. 

 

Hvis det hadde vært snakk om å spise middag, så hadde det kanskje vært noe annet. 

 

Men å ringe broren sin sånn, bare for å ta en øl, i Oslo. 

 

Nei, det ble litt rart, kanskje. 

 

Så jeg skjønte vel ikke helt poenget med den her ringinga, da. 

 

(Selv om Siv vel pleide å jobbe på restauranten 'Druen', på Aker Brygge, hvis jeg husker det riktig. 

 

Fra den tida, som hu, Pia og Monika Lyngstad, bodde i Christies gate, på Øvre Grunerløkka, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



PS. 

 

Det var også sånn forresten. 

 

At en gang, så hadde Pia invitert Ove og meg, til en av sine leiligheter, i Tromsøgata. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så ville Pia og Ove, at jeg skulle ta trikken ned til sentrum, (var det vel), for å kjøpe noe øl, 

da. 

 

Og mens jeg satt på trikken, så så jeg Bricen, (lagerfører-mulatten fra Geværkompaniet), og ei norsk 

dame, (som vel antagelig var dama hans), gående på fortauet, ved siden av trikken, da. 

 

Bricen hilste, (mener jeg å huske), og jeg sa vel 'Bricen', på en overrasket måte, vel. 

 

(Uten å lage så mye lyd, vel). 

 

Mens jeg satt inne i trikken, da. 

 

Og da nikka vel Bricen, vel. 

 

Og noen måneder etter, (eller om det var noen år seinere). 

 

Så fikk jeg et postkort, fra Marvin Bricen. 

 

(Uten at jeg vet hvordan han visste hvor jeg bodde). 

 

Med bilde av noen skispor på. 

 

Etter en dårlig skiløper, da. 

 

Og det så ikke ut som noe vanlig postkort-motiv, (vil jeg si), sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Så jeg lurte på om dette faktisk var mine skispor, fra vinterøvelsen , (eller noe sånt). 

 

Og som Bricen, (på en eller annen måte), hadde fått laget et postkort av. 

 

Men det ville jo ha vært veldig rart det og. 

 

Men etter det her, så hørte jeg aldri noe mer fra Bricen, mens jeg bodde, i Oslo, da. 

 

Selv om jeg vel lurte en stund, på det her postkortet, vel. 

 

Så var det ikke sånn at jeg prøvde å få tak i Marvin Bricen, liksom. 

 

For jeg huska jo det, fra Geværkompaniet, at han hadde mumla 'Ribsskog', i søvne, osv. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Så jeg lurte vel på om han egentlig var homo, da. 

 



For hu dama, som han gikk sammen med, hu var vel ikke akkurat noe 'Barbie-dame' heller, (sånn 

som hu Heidi fra Son, som Axel var sammen med, for eksempel). 

 

Hu dama, hu så litt rar ut i trynet da, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så det var ikke sånn at jeg mista helt selvtilliten, av å se Marvin Bricen, gående på fortauet, med 

dama si, liksom. 

 

Siden jeg ikke hadde noen fin dame selv, (mener jeg). 

 

For så fin syntes jeg ikke akkurat at dama til Marvin Bricen var da, (for å være ærlig). 

 

Selv om hu vel var ganske slank, og sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 30: Julebordet 1996 

 

Først kan jeg ta med om noe jeg kom på nå. 

 

Som bestemor Ingeborg sa, da hu bodde i Stavern vel, på begynnelsen av 90-tallet. 

 

(Hvis ikke det var seinere, i Nevlunghavn). 

 

Hu spurte meg om ikke teen, skulle trekke, i tre minutter. 

 

Og det visste jeg ikke svaret på, dessverre. 

 

Og bestemor Ingeborg, hu var visst ikke helt sikker, selv heller. 

 

Men hu trodde kanskje at jeg visste det da, siden at jeg hadde vært så mye i England, (eller noe 

sånt). 

 

Men det visste jeg ikke da, dessverre. 

 

For hvis jeg skulle lage meg te, på Bergeråsen, (hvor jeg vokste opp aleine), så tok jeg ikke tida, på 

hvor lenge, som teen trakk, (for å så si det sånn). 

 

Men det gjorde visst bestemor Ingeborg da, fant jeg ut, den gangen, på 90-tallet, (var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



På julebordet, i 1996. 

 

Så skulle en gjeng av oss Rimi Bjørndal-folka, samles borte hos Hilde, (som var naboen til Toro), i 

Granbergstubben. 

 

Jeg hadde vel fri den her dagen, (mener jeg å huske). 

 

Eller om jeg jobba i et par timer. 

 

Det husker jeg ikke helt. 

 

Ihvertfall så var det sånn, at jeg var med på det her vorspielet da, (husker jeg), hjemme hos hu 

Hilde, da. 

 

Og der, så prata Rimi Bjørndal folka, om at de pleide å se på en TV-serie som het 'Hotell Cæsar', 

husker jeg. 

 

Og den hadde ikke jeg sett før, da. 

 

Så jeg spurte dem, om hvordan program det her var, da. 

 

Og da var visst det en slags norsk såpeopera da, (fikk jeg til svar). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker det, at jeg satt på gulvet, hos Hilde der, i julebord-antrekk, (nemlig dress eller smoking, 

vel). 

 

Mens jeg sikkert studerte CD-samlingen hennes, da. 

 

Og da, så krøyp hu Anne Grete Guldbrandsen, (ei brunette, i begynnelsen av 20-åra, som var dama 

til den tidligere butikksjefen, Magne Backe), bort mot meg, (mener jeg å huske). 

 

Mens hu dreiv og vrikka litt på den hotte kroppen sin, (må man vel si), inni en ganske trang kjole, 

da. 

 

Og så sa hu sa vel noe sånt, som at hu syntes det, at hu og Magne Backe, ikke hadde vaska 

ordentlig, før de flytta, fra Rimi-leiligheten min. 

 

Men jeg måtte jo si det, at jeg syntes at det virka greit der, da. 

 

(Selv om det vel ikke akkurat skinte av skapene og sånn der, kanskje. 

 

Og det var jo hull i veggen, etter dartspilling, i stua der, (og sånn), husker jeg). 

 

Og Magne Backe, som satt i en stol eller sofa der, vel. 

 

Han sa vel ikke noe, (tror jeg). 



 

(Selv om jeg vel må ha nevnt den lønnslippen hans, som jeg åpna, en gang der, (siden den havna i 

min postkasse), muligens). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at jeg overhørte, at Thomas Kvehaugen, (var det vel), kommenterte det, (bak ryggen 

min), til Thomas Sæther, og/eller Toro, (må det vel antagelig ha vært), at jeg noen ganger hadde 

håret mitt hengende rett ned. 

 

Og at jeg ikke brukte hårgele, da. 

 

Noe jeg vel heller ikke gjorde alltid, på den her tida. 

 

(For jeg slutta vel å bruke hårgele, mens jeg var i militæret. 

 

For der ble bare dumt å bruke hårgele, fant jeg vel ut, etterhvert. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Men jeg tok vel bare litt vann i håret, (liksom langs hodebunnen), og brukte det som om det var 

hårgele, da. 

 

Og da var det ikke alltid at formen på frisyren, holdt så lenge, da. 

 

(Og Axel og Arne Thomassen, de brukte vel heller ikke hårgele, husker jeg, fra da jeg leide et rom 

hos dem, et år, på Furuset, på begynnelsen av 90-tallet. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så tok vi vel noen taxier, til Ekebergrestauranten, hvor Rimi Bjørndal hadde gått 

sammen, med en del andre Rimi-butikker, om å arrangere julebord, det året, da. 

 

Og da vi fra Rimi Bjørndal-vorspielet, dukka opp, på Ekebergrestauranten der. 

 

Så så jeg noe, som nesten sjokkerte meg litt, (må jeg innrømme). 

 

Henning Sanne, (fra Rimi Nylænde), satt med Charlotte, (ei pen brunette, som også jobba på Rimi 

Nylænde, og som seinere ble butikksjef, i Rimi), på fanget, (som om hu var en bimbo, må man vel 

si), ved et bord, for seg selv, (rett ved en slags midtgang, som vi Rimi Bjørndal-folka, måtte gå 

gjennom, for å komme inn i restauranten der), da. 

 



(Enda klokka vel ikke kan ha vært mer enn åtte-ni om kvelden, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rimi Bjørndal hadde en slags halvsirkel-formet bås, på Ekeberg-restauranten der, husker jeg. 

 

Og jeg husker det, at jeg heiv meg ned, ved siden at butikksjef Kristian Kvehaugen der. 

 

Mens jeg babla noe om dagsomsetninga og ukesomsetninga og sånn, da. 

 

(For jeg tror kanskje at det var sånn, at jeg jobba en time eller to, den dagen, da. 

 

Sånn at Irene Ottesen, (som vel antagelig hadde jobblørdag), skulle rekke og skifte og sånn da, før 

julebordet. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg fortalte vel også det, til butikksjef Kristian Kvehaugen, at jeg var sliten, den dagen. 

 

For jeg hadde spilt badminton, i en 'haug' av timer, sammen med Glenn Hesler, i Haugerudhallen, 

vel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og da så vel butikksjef Kristian Kvehaugen litt stygt på meg, (mener jeg å huske). 

 

Og mente vel kanskje at det var noe gæernt med meg, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og til venstre for meg, så satt hu Vanja Bergersen, som var adoptert, fra Korea, da. 

 

Og jeg mener å huske, at hu snudde seg, og så litt imponert på meg, (eller noe), mens jeg spiste. 

 

For jeg er ganske strengt oppdratt da, av bestemor Ingeborg, (som er fra en dansk adels og general-

slekt), osv., da. 

 

Så jeg smatter vel ikke akkurat så mye, mens jeg spiser, vel. 

 

Så hu var kanskje litt imponert, over at jeg spiste så pent, da. 

 

(Det virka litt sånn for meg ihvertfall, hvis jeg skjønte det riktig. 



 

Det var ihvertfall et eller annet som hu reagerte på, ved spisinga mi, sånn som jeg skjønte det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kan ikke si at jeg husker så mye mer, enn dette, fra det her julebordet. 

 

Jeg må vel kanskje ha sagt hei til Rimi Nylænde-folka, og sånn, vel. 

 

Men jeg kan ikke huske å ha hatt Charlotte, (eller noen andre pene damer), oppå fanget mitt, på det 

her julebordet. 

 

Så jeg hadde nok ikke like mye lykke med meg, som Henning Sanne da, (for eksempel). 

 

Selv om jeg mener å huske det, (når jeg tenker meg litt mer om), at det var en ganske fin utsikt, 

(over Oslo), fra Ekebergrestauranten der, da. 

 

(Som vel må sies å være et artig sted, å ha julebord på, vel. 

 

Ihvertfall litt mer originalt, enn Bekkelagshuset kanskje, hvor jeg jo var på julebord, med Rimi 

Nylænde, to år på rad, i årene før det her, da. 

 

Men hvem som kom på ideen, å ha dette julebordet, på Ekebergrestauranten. 

 

Det har jeg ikke peiling på, hvis jeg skal være ærlig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 31: Karlsrud 

 

Noen måneder ut i 1997, (må det vel ha vært). 

 

Så dro Kristian Kvehaugen med Irene Ottesen og meg. 

 



På et slags Rimi-treff, på et biffhus, som var i det samme bygget, som Rimi Karlsrud der, (hvis jeg 

ikke tar helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I Rimi, så het det seg, (noe Kristian Kvehaugen nevnte vel, før vi dro ut for å spise), at man ikke 

skulle bestille det dyreste, på menyen, hvis man var på restaurant. 

 

(Noe som ikke pleide å hende ofte, riktignok. 

 

Da jeg jobba på Rimi Nylænde, så dro vi på Peppes Pizza, en gang, vel. 

 

Men vi dro aldri på noen ordentlig restaurant, liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg bestilte entrecote da, (husker jeg), på biffrestauranten, på Karlsrud der, da. 

 

Siden entrecote ikke er så dyrt som indrefilet eller ytrefilet da, (for eksempel). 

 

Og det visste jeg fra før. 

 

For jeg pleide noen ganger å steike biff, mens jeg bodde på Ungbo, da. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og jeg hadde lest en del brosjyrer om biff, (fra Opplysningskontoret for kjøtt, må det vel ha vært), 

som jeg hadde funnet, på ICA Tveita der, da. 

 

(Hvor jeg pleide å dra innom, på veien hjem, noen ganger, hvis jeg jobba tidlig eller mellomvakter, 

på Rimi Nylænde, da). 

 

Og jeg hadde også studert selvbetjenings-kjøttdisken på ICA Tveita, en del, (samt kjøttdisken på 

Rimi Nylænde da selvfølgelig, for jeg pleide jo å rydde i kjøttdisken, hver kveld der, før jeg måtte 

operere kneet). 

 

Så jeg behøvde ikke å se så lenge på menyen, for å skjønne det, at entrecote var et biffslag, som lå 

sånn cirka midt på treet, prismessig, da. 

 

Så jeg bestilte entrecote, da. 

 

Selv om jeg egentlig likte best indrefilet og ytrefilet, da. 

 

For på entrecote, så er det ofte en fettrand, (eller om fettet liksom er innimellom kjøttet). 



 

Og jeg har jo aldri vært så glad i fett, da. 

 

Jeg er mest glad i rent kjøtt, liksom. 

 

Så jeg pleide noen ganger å sitte og pirke, i maten, til bestemor Ågot, (for eksempel), hvis det var 

mye fett, på kjøttet der, da. 

 

Da spiste jeg ikke det, (på koteletter osv.), for å si det sånn. 

 

Så jeg jenka meg, og bestilte entrecote, da. 

 

(Selv om jeg likte ytrefilet og indrefilet best. 

 

For på indrefilet og ytrefilet, så slipper man å skjære bort så særlig mye fett, da. 

 

Og indrefilet og ytrefilet, det er også de møreste biffslagene, da. 

 

Det er derfor de er dyrest, vel). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden jeg måtte bestille entrecote. 

 

(Siden man ikke har lov å bestille noe dyrt, hvis man jobber, i Rimi). 

 

Så spiste jeg maten min litt rart da, (må jeg innrømme). 

 

(Noe jeg fikk klage på, fra noen Rimi Karlsrud-damer, da. 

 

Som jeg ikke engang visste hvem var). 

 

For da spiste jeg kjøttet først da, husker jeg. 

 

Siden jeg da måtte konsentrerte meg, om å ikke spise fettet, da. 

 

(Siden det ofte er fett på entrecote, da). 

 

Siden jeg synes at sånn fett, er ekkelt å spise, da. 

 

For jeg liker best rent kjøtt liksom, da. 

 

Og de Rimi Karlsrud-damene. 

 

De lurte også på hvordan bæsjen min så ut da, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo vært i Geværkompaniet. 

 



Og lært der, at man burde drikke mye væske. 

 

Så Rimi Karlsrud-damene, de klagde, siden jeg drakk mer enn et glass, til maten, da, (husker jeg). 

 

Og de mente det, (husker jeg), at når jeg bæsja, så kom det sikkert ut sprutbæsj, da. 

 

Så de Rimi Karlsrud-damene, de var nok ikke oppdratt, av folk som bestemor Ingeborg, som var fra 

adelsslekter, osv. 

 

For da hadde de nok ikke prata om bæsj, ved matbordet, (tror jeg). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu ene Rimi Karlsrud-dama. 

 

(Ei ung og ganske pen blondinne). 

 

Hu sa noe sånt, som at hu hadde vært dritings, på byen, dagen før, (eller noe). 

 

Og at hu hadde blotta rumpa si, (mens hu pissa), for noen folk, i en taxi, (eller noe sånt). 

 

Så det her var jo de horete damene da, (må man vel si). 

 

Så jeg tenkte vel det, at kanskje det ble noe kjøtt rundt pikken på meg, da. 

 

Og hu horete blondinna, hu sa det, før hu stakk. 

 

At hu skulle dra ned på utstedet Strauss, (i Oslo sentrum). 

 

(Som tidligere het Smuget, vel). 

 

Også tok hu meg på skuldrene, (mens jeg fortsatt satt ved bordet der), og sa det, at hu håpet at jeg 

også dukket opp der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens alle fortsatt satt ved bordet der. 

 

Så spurte jeg, om hvordan det gikk, med den tidligere assistenten Geir, (på Rimi Karlsrud der). 

 

Som jo hadde fått sparken, et år eller to tidligere, vel. 

 

Siden han jo hadde tulla med safen der, en sommer, da. 

 



(Ifølge Magne Winnem, ihvertfall). 

 

For jeg tenkte vel det, at de her horete damene, antagelig var noen, som pleide å feste mye, sammen 

med Geir og broren hans, da. 

 

(Som var et par skikkelige rundbrennere, vel. 

 

Innbilte jeg meg, ihvertfall). 

 

Siden de her Rimi Karlsrud-damene, var så uhøflige og harry da, (og skikkelig arbeiderklasse 

liksom), må man vel si. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da fikk jeg det til svar, (husker jeg). 

 

At det gikk bra med Geir. 

 

Og at han nå jobba som assisterende butikksjef, i Rema. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Irene Ottesen, Kristian Kvehaugen og meg. 

 

Vi dro så hjem til Kristian Kvehaugen der, da. 

 

Som bodde i en blokk-leilighet, (var det vel), ikke så langt unna Rimi Munkelia. 

 

(Som lå to T-banestasjoner, lenger fra sentrum, enn Rimi Karlsrud, da). 

 

For Kristian Kvehaugen skulle ha noe sånt sosialt der, da. 

 

(Som kanskje distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde bedt han om å ha, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da vi kom hjem til Kristian Kvehaugen, så viste han oss et bilde, som hang på veggen der da, 

(husker jeg). 

 

Som var av en øde gård, da. 

 

Som sikkert kunne ha vært med i det NRK-programmet, som heter, 'Der ingen skulle tru at nokon 

kunne bu'. 

 

Og det var slektsgården hans da, (fortalte Kristian Kvehaugen). 

 

Og den lå vel i Gudbrandsdalen, (mener jeg å huske). 

 



(Hvis den ikke lå i Hallingdalen, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Kristian Kvehaugen, han serverte oss også noe, som han kalte for vodka, (husker jeg). 

 

Men det var visst bare hjemmebrent, hadde Thomas Kvehaugen fortalt meg, på jobben, dagen før 

den her 'seansen' da, (må det vel ha vært). 

 

Og Thomas Kvehaugen, han fortalte meg også det, at en gang, så hadde faren hans, lagd noe 

hjemmebrent, som hadde smakt helt jævlig, da. 

 

For Kristian Kvehaugen, han hadde brukt noe ketsjup, som hadde gått ut på dato, istedet for gjær, 

når han brygget den her 'himkoken' sin, da. 

 

(Ifølge Thomas Kvehaugen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg nevnte den her historia, hjemme hos Kristian Kvehaugen. 

 

(Om den dårlige hjemmebrenten, som han hadde laget, med utgått ketsjup, da). 

 

Så svarte ikke Kristian Kvehaugen noe, (husker jeg). 

 

Men han ble bare skikkelig stram i maska da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kristian Kvehaugen, han nevnte vel også det, at vi burde ha en skikkelig personalfest snart, oss på 

Rimi Bjørndal, da. 

 

Og da svarte jeg det, (husker jeg). 

 

(Litt i fylla, da). 

 

At jeg kunne sikkert ha den festen, hjemme hos meg, i Rimi-leiligheten min, da. 

 



(For da hadde jeg sikkert fått kjøpt meg nye gardiner, da. 

 

Siden jeg turte å si det her, da). 

 

Og da ble vi enige om det, da. 

 

At jeg skulle arrangere en sånn Rimi Bjørndal-personalfest, da. 

 

Hjemme hos meg. 

 

(Siden Kristian Kvehaugen jo arrangerte den her 'lederfesten', da. 

 

Og Irene Ottesen, hu hadde vel nettopp flytta, til Holmlia, mener jeg å huske). 

 

Et stykke ut i 1997 da, (må vel det her ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kristian Kvehaugen, han begynte også å klage over, at han hadde så dyre telefonregninger, (husker 

jeg). 

 

Og jeg spurte vel for fleip, om han ringte mye til sex-telefoner da, (mener jeg å huske). 

 

Men da svarte vel ikke Kristian Kvehaugen noe, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter den her 'vodka'-drikkinga. 

 

Så dro Irene Ottesen og jeg, ned til sentrum da, husker jeg. 

 

For Irene Ottesen. 

 

Hu skulle vel ta et eller annet tog, til Holmlia, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Og jeg var jo invitert til Strauss, av hu horete Rimi Karlsrud-blondinna, da. 

 

Så Irene Ottesen og jeg, vi dro sammen ned til sentrum, da. 

 

Sikkert med en av de siste T-banene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og på Jernbanetorget der, så begynte Irene Ottesen å spy som en gris da, husker jeg. 



 

Så hu ville bare hjem til Holmlia da, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg dro aleine til Strauss, da. 

 

(Full som en alke, må jeg vel si). 

 

Og da jeg skulle gå inn på Strauss der. 

 

Så fikk jeg meg en rett høyre, fra en dørvakt, husker jeg. 

 

(Uten at jeg hadde gjort noe galt, da). 

 

Og da gikk jeg ut igjen, av det smuget, som Strauss lå i da, (husker jeg). 

 

Også stod jeg litt ute i den sidegata til Karl Johan der da, husker jeg. 

 

Mens jeg summet meg litt, da. 

 

Og sjekket om noe var brukket, i trynet, osv., vel. 

 

Men det var det ikke, da. 

 

(Såvidt jeg kunne skjønne, ihvertfall). 

 

Og så våget jeg meg såvidt, inn i det smuget igjen, som Strauss lå i, da. 

 

Og da stod det ingen i døra der da, (husker jeg). 

 

Så jeg gikk bare rett inn der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens jeg gikk rundt, inne på Strauss der. 

 

Så var det plutselig noen som tok tak i beinet mitt, husker jeg. 

 

Mens jeg gikk opp en liten trapp, (var det vel), i første etasje der, da. 

 

Og det var hu Rimi Karlsrud-blondinna, da. 

 

Og jeg fortalte vel henne, at jeg hadde fått meg en på tryne, av dørvakta, da. 

 

Og hu var aleine der, da. 

 

Så etterhvert, så gikk vi ut fra Strauss der, da. 

 

Og hu hadde tenkt å ta en taxi hjem, (mener jeg å huske). 



 

Så vi gikk sammen, til taxi-holdeplassen, ved Stortorvet der da, (husker jeg). 

 

Og en kar, som så ut som han lille 'raringen', i Fargo. 

 

Han begynte plutselig å prate til hu Rimi Karlsrud-dama da, (husker jeg). 

 

Og da sa jeg det, at han så ut som han i Fargo da, (husker jeg). 

 

Og da ville hu Rimi Karlsrud-dama, heller ta taxi, fra nede ved Oslo S. der, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Så jeg fulgte henne dit, da. 

 

Og jeg hadde jo spurt henne, om hu ville bli med hjem til meg. 

 

(Sånn som hu fra So What gjorde. 

 

Hu med piercingen i tunga, som jeg pulte en hel natt, noen måneder før det her, da). 

 

Men hu Rimi Karlsrud-dama, hu ville ikke bli med meg hjem, da. 

 

Enda jeg vel sa noe sånt, som at det bare var 10-15 minutter å gå, (eller noe sånt), vel. 

 

Men da vi gikk ned mot Oslo S. der. 

 

(I Karl Johan, vel). 

 

Så spurte hu meg, (husker jeg), om det var sant, at det bare var 10-15 minutter å gå, hjem til meg, 

da. 

 

Så det er mulig at hu ombestemte seg, da. 

 

Men da tenkte jeg vel det, at det hadde vært nok tull, for en kveld, vel. 

 

Så jeg bare fulgte henne bare ned til taxiholdeplassen der, da. 

 

Og så gikk jeg hjem, da. 

 

Men hu fortalte meg det, husker jeg. 

 

At hu jobba på en skjønnhetssalong, i Bjerregaardsgate der, da. 

 

(I samme nabolag, som jeg bodde, da). 

 

Så jeg ringte henne, en gang, seinere, husker jeg. 

 

Men hu ville ikke møte meg, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og en gang, så syntes jeg at jeg så det, at hu stod og preika med en albaner, (eller noe), utafor 

skjønnhetssalongen der, da. 



 

(En gang jeg gikk til 37-bussen. 

 

Etter at jeg hadde måttet vrake HiAce-en, vel). 

 

Og jeg husker også det, at hu blondinna sa det, at den skjønnhetssalongen, ikke gikk så bra, da. 

 

Og da tulla jeg, (husker jeg), og sa det, at jeg skulle dukke opp der, hver gang jeg fikk en kvise, da. 

 

Men det var bare tull, da. 

 

Så jeg snakka ikke noe mer med hu Rimi Karlsrud-blondinna, etter den her mislykkede telefonen 

min, da. 

 

Selv om jeg mener at jeg så henne, sammen med en albaner, en gang, som jeg skulle ta 37-bussen, 

til jobben, da. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Men Andre Willassen og Magne Winnem, de dro meg med, på Strauss, en gang, ikke så lenge etter 

det her, vel. 

 

Og jeg lurer litt på, om hu skjønnhetssalong-blondinna, var der da og. 

 

Men det husker jeg ikke helt, da. 

 

Og hvorfor hu var med på en Rimi-middag, på Karlsrud. 

 

(Når hu jobba på en skjønnhetssalong, på St. Hanshaugen, liksom). 

 

Det veit jeg ikke helt. 

 

Men hu må vel kanskje ha jobba, på Rimi Karlsrud, tidligere da, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 32: Personalfest Rimi Bjørndal 

 



En gang, våren 1997. 

 

(Tror jeg at det her må ha vært, ihvertfall. 

 

Siden Rimi Bjørndal-medarbeider Karl Henrik Burud, (heter han vel), dukket opp der, iført blåruss-

dress). 

 

Så arrangerte jeg en personalfest da, i Rimi-leiligheten min, (på St. Hanshaugen), for folka på Rimi 

Bjørndal. 

 

(Som jeg hadde påtatt meg, i fylla, på lederfesten, hjemme hos butikksjef Kristian Kvehaugen, noen 

uker tidligere, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den første som dukka opp der, (litt tidlig vel), det var Thomas Kvehaugen, (husker jeg). 

 

Han dukka opp der akkurat da jeg var ferdig med å vaske badet. 

 

(For jeg vaska hele leiligheten, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den neste som dukka opp, det var Irene Ottesen, (husker jeg). 

 

Jeg husker det, at jeg hadde sett henne, fra ved terrassen der. 

 

At hu gikk ved parkeringsplassen, nedafor Rimi-leiligheten min, da. 

 

Og det sa jeg til henne, etter at hu hadde funnet fram. 

 

Og da klagde hu, fordi at jeg ikke hadde ropt og vinka, til henne, da. 

 

Men jeg var vel litt knytt kanskje, og følte meg kanskje ikke så hjemme ennå, på St. Hanshaugen, 

der, da. 

 

(Siden det her var midt i en snobbete del, av Oslo sentrum). 

 

Så å drive å rope og hoie sånn, det var ikke noe som falt meg inn da, (husker jeg). 

 

(Og regna vel med at Irene Ottesen fant fram sjæl og. 

 

For jeg hadde vel forklart at det var i den samme bygningen som Rimi-butikken, osv). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Butikksjef Kristian Kvehaugen, dukka opp der. 

 

Han klagde på plassen der, og sa at Rimi-bygget der, ble kalt for 'rugekassa', (eller noe sånt). 

 

('Bor du her i rugekassa?', (eller noe sånt), mener jeg at det var, at han sa). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sommeren før, (da jeg fikk feriepengene mine, vel). 

 

Så hadde jeg vært på Platekompaniet, på Grønland der, (mener jeg å huske). 

 

(Der jeg en gang hadde kjøpt 'Mellon Collie and the Infinite Sadness'-albumet, med Smashing 

Pumpkins, som de anbefalte der, husker jeg. 

 

Og som jeg fremdeles hørte mye på, i 1997, husker jeg). 

 

For i den platebutikken, så hadde de noen dobbeltalbum, som het 'the Best Music in the World', 

(eller noe sånt). 

 

Og de var det faktisk mange bra sanger på da, (husker jeg). 

 

Så jeg kjøpte de tre dobbelt-albumene som de hadde der, (nemlig album I, II og III, da). 

 

Etter at jeg hadde fått feriepenger, vel. 

 

Og de CD-ene, de hadde jeg i 'six-packen', i CD-spilleren min, da. 

 

Så jeg spurte bare Rimi Bjørndal-folka, om det var noen sanger, som de ville høre på, på de CD-

ene, da. 

 

Og da ville Vanja Bergersen høre på 'Loser', med Beck, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo en avansert fjernkontroll, til den CD-spilleren, og. 

 

(En CD-spiller, som jeg hadde kjøpt brukt, av Øystein Andersen, i 1990, vel. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så jeg satt i den gamle senga til Magne Winnem da, (som jeg hadde det sengeteppet på, som jeg 

hadde fått av mora mi). 

 



Også satt jeg på den sangen da, med den avanserte fjernkontrollen, til den tidligere CD-spilleren, til 

Øystein Andersen. 

 

Men da klarte jeg å sette på feil sang, husker jeg. 

 

Så EMF og 'Unbelivable', (som jeg digga litt, noen år tidligere), kom på istedet, da. 

 

Og da tok det noen sekunder, (husker jeg), før jeg merka feilen min. 

 

Og satt på 'Looser' med Beck, istedet da. 

 

Så jeg var kanskje litt sliten, siden jeg surra sånn, med musikken, (det er mulig). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at Toro og Thomas Kvehaugen, de skøya så fælt med, at fjærene, i senga mi, 

var så myke. 

 

(Mens de humpa opp og ned, mens de satt, i senga mi, da). 

 

Jeg lurte på, om de mente det, at det hadde foregått mye 'pulings', i den senga. 

 

Men jeg hadde jo bare pult hu fra So What der. 

 

Men Elin og Magne Winnem hadde kanskje pult noe jævlig mye der, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Siden Toro og Thomas Kvehaugen skøya så mye om fjæringa, i den senga, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var muligens der. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Thomas Kvehaugen, han spurte meg om det, om jeg hadde noe mat der. 

 

Men jeg hadde ikke så bra råd. 

 

(For det var kanskje i slutten av måneden, det her). 

 

Eller, jeg pleide ikke å spise så mye brødmat der, da. 

 

(Det gikk vel mest i pizza og koteletter, og sånn). 

 



Men jeg hadde kjøpt et sånt billig kneipbrød, til 5,90, i Rimi-butikken, i det samme bygget, den 

samme dagen, (som noe slags nødmat), da. 

 

(Og jeg hadde vel noe skinkepålegg, i kjøleskapet, vel). 

 

Men dette ville ikke Thomas Kvehaugen ha da, husker jeg. 

 

For han likte visst ikke det billige kneipbrødet da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lot også Rimi Bjørndal-damene, (det var vel Vanja Bergersen og Diana vel), få prøve internett. 

 

For jeg hadde PC-en stående for seg, ved siden av døra til gangen, da. 

 

På en PC-pult, (som jeg hadde funnet, nede i kjelleren der), da. 

 

Og jeg lot de Rimi Bjørndal-damene få prøve å chatte litt da, på sol.20ognoe, (var det vel). 

 

Og Vanja Bergersen, (som jo studerte ved Norges Markedshøgskole, på Schous Plass der, (like ved 

der Magne Winnem også studerte, på BI), hu fortalte meg det, at hu hadde Hotmail da, (som jeg vel 

egentlig ikke hadde hørt noe særlig om, fra før, vel). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det ble bestemt at hele gjengen, (minus butikksjef Kristian Kvehaugen, som tilhørte den eldre 

generasjon vel), skulle dra ut på byen, da. 

 

Og noen, (helt sikkert ikke meg), ville gå på Strauss. 

 

Men jeg måtte nesten bli med da, (syntes jeg), siden jeg var verten, for den her festen, da. 

 

(Og vi hadde avtalt å ha nachspiel, vel). 

 

Men Karl-Henrik Burud, han begynte å klage, siden han gikk i russedress, da. 

 

For han hadde ikke lyst til å gå på byen, i russedress da, (sa han). 

 

For han syntes at det ble for flaut, da. 

 

Så jeg måtte la han få låne noen klær, da. 

 



Og da mener jeg å huske, at Diana sa det, at det var en Levis-bukse, (som han lånte). 

 

En Levis 501-bukse, mener jeg å huske, som jeg hadde kjøpt på JC, (i Karl Johan), vel. 

 

For Axel hadde fortalt meg det, (en tid før det her vel), at klærna liksom skulle sitte som støpt da, 

(på den her tida), sånn at man slapp å gå med belte, da. 

 

Så den Levis-buksa, den var nok ganske trang da, (tror jeg). 

 

Men Karl Henrik Burud, han var vel ikke noe særlig kraftigere enn meg, (tror jeg), så han kunne gå 

med klærna mine, da. 

 

Og han fikk også låne en blå skjorte, av meg, mener jeg å huske. 

 

Og da smalt det fra Karl Henrik Burud, (mener jeg å huske), at 'nå ser jeg jo ut som deg'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg dreiv og leita, etter klær, til Karl Henrik Burud. 

 

Så begynte Thomas Kvehaugen å kritisere underbuksene mine, (mener jeg å huske). 

 

Han sa at jeg hadde sånne underbukser, som 'vi hadde i militæret'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men dette var bare en underbukse, som var en slags 'reserve-underbukse', (eller hva man skal si), og 

som jeg nesten aldri brukte, da. 

 

Og det kan godt hende, at den underbuksa, faktisk var fra militæret, (altså fra Geværkompaniet). 

 

(Men at jeg da hadde klart å forbytte den, med en av mine egne, hvite underbukser. 

 

For militæret hadde vel flere forskjellige slag, av hvite underbukser, mener jeg å huske). 

 

Eller at jeg hadde fått den underbuksa, til jul, (eller noe sånt). 

 

Det var ihvertfall ikke sånn, at jeg pleide å kjøpe sånne gammeldagse underbukser, i 

klesforretningene, da. 

 

(For jeg pleide å kjøpe underbukser, på Hennes og Mauritz faktisk. 

 

For der hadde de ganske billige og greie underbukser da, husker jeg, at jeg syntes). 

 

Men jeg hadde ikke _så_ mye klær, (for jeg jobba jo på Rimi, så jeg var ikke så rik, liksom), så 

derfor hadde jeg ikke kasta den gammeldagse underbuksa, da. 



 

Men jeg hadde den som en slags reserve-underbukse, da. 

 

Og jeg forklarte det da, at jeg hadde det meste av tøyet mitt, nede i vaskekjelleren. 

 

(For jeg hadde gjemt mye av skittentøyet mitt der, må jeg innrømme. 

 

Siden jeg skulle ha en personalfest, da. 

 

Og jeg pleide jo å vaske tøy, på søndager, (som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og det her var en lørdag da, hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker ikke så mye fra Strauss, annet enn at jeg ikke ville bruke garderoben der, (eller noe sånt), 

husker jeg. 

 

(For jeg var litt full, og jeg var vel litt sur, fra den gangen, noen uker før, som jeg hadde fått meg en 

på trynet der, av dørvakta, da. 

 

Som jeg skreiv om, i det forrige kapittelet. 

 

Men jeg mener å huske, at jeg prata med dørvaktene der forresten, sånn at alle folka, fikk lov å 

komme inn der, da. 

 

(Også Karl Henrik Burud, som var russ, da) 

 

Selv om de vel hadde 20-års grense der, eller noe sånt, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og vi Rimi Bjørndal-folka, vi hang en del, oppe i andre etasje der, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra nachspielet, så husker jeg det, at Thomas Kvehaugen digga en CD-singel, som jeg hadde. 

 

Og det var Seigmen, med en De Lillos-cover, som het 'Hjernen er alene'. 

 

Og den spilte vi kjempehøyt, (på stereoanlegget mitt, fra Bergeråsen da. Det stereoanlegget, som 

Monica Nebell en gang sa om, at de hadde samme type stereoanlegg som, i Min Bok), husker jeg. 

 

Så jeg husker at noen av naboene, (var det vel), i Rimi-bygget, seinere kommenterte, (utafor Rimi-



bygget der vel), at det hadde vært umulig å sove, den natta. 

 

Så vi Rimi Bjørndal-folka, vi hadde skikkelig markert oss, og lagd lyd da, (må man vel si), på 

lørdagskvelden. 

 

Og jeg mener at noen folk, (som jeg ikke visste hvem var), kom opp i trappeoppgangen der, i Rimi-

bygget, for å se hva som foregikk, da. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og Irene Ottesen, hu lå over på Ungbo-sofaen min der, husker jeg. 

 

Og hu smugkikka litt på meg, (mener jeg å huske), mens jeg gikk og la meg, i underbuksa da, (som 

ikke var en sånn gammeldags underbukse, men en mer moderne type underbukse, da). 

 

(Mener jeg at det må ha vært, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 33: Assisterende butikksjef-møte 1997 

 

Våren 1997, så var det tid for det årlige møtet, på Rimis hovedkontor, for assisterende butikksjefer, 

husker jeg. 

 

Irene Ottesen og jeg, vi dro sammen. 

 

Mens butikksjef Kristian Kvehaugen passa butikken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Irene Ottesen, hu mente at vi måtte dra, på det og det klokkeslettet da, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Og vi tok en buss, som gikk til ved Aker sykehus der, (mener jeg å huske). 



 

Og der, så hadde jeg jo operert kneet, cirka et år tidligere, da. 

 

Så jeg gikk vel innom, og kjøpte noe, i Narvesen-kiosken der, mener jeg å huske. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Irene Ottesen og jeg, kom fram til Rimi sitt hovedkontor. 

 

(Som er cirka fem minutter å gå, fra Aker sykehus, vel). 

 

Så var vi cirka en time for tidlig ute, (mener jeg å huske). 

 

Og vi henvendte oss i resepsjonen der, vel. 

 

Og jeg var vel kanskje litt nervøs, siden at det ikke var så ofte, at jeg pleide å dra, til Hakon sitt 

hovedkontor, da. 

 

Og jeg skjønner ikke helt, hvordan vi klarte å være der, en time for tidlig, da. 

 

Men det her var det vel Irene Ottesen som hadde mest oversikt over, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og mens vi stod utafor hovedinngangen, til Rimi sitt hovedkontor der. 

 

Så kom det en mann gående, i ensom majestet da, (husker jeg). 

 

Og som gikk forbi Irene Ottesen og meg, (og inn hovedinngangen, til Hakon sitt hovedkontor), da. 

 

Mens Irene Ottesen og jeg, stod og hang nesten, langs et gjerde, (eller noe sånt), da. 

 

En eller to meter unna, der Rimi-Hagen, kom gående, da. 

 

Og da måtte jeg nesten glane litt, husker jeg. 

 

For jeg trodde ikke at han, som var så høyt oppe, skjønte hvem jeg var, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker ikke så mye, fra det assisterende butikksjefmøtet, på Rimi sitt hovedkontor der. 

 

Men det var vel noe om EMV, (altså egne merkevarer), og sånn, (tror jeg), hvis jeg skulle tippe, 

ihvertfall. 



 

Og vi var vel kanskje i et møterom, ved siden av kantina der, muligens. 

 

Men det husker jeg ikke helt nøyaktig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg husker litt mer fra båtturen. 

 

Jeg mener at jeg satt mest sammen med Irene Ottesen, på den båtturen og, da. 

 

Men at jeg prata litt med Marianne Hansen og Charlotte vel. 

 

Som begge også jobba som assistenter vel, på den her tida. 

 

Det er mulig at vi dro på Stedet, etter båtturen. 

 

Jeg mener å huske vagt, at jeg har sett Charlotte, på Stedet, men det tørr jeg ikke å si sikkert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg mener også huske det, at jeg prata med ei, med trynet fullt av kviser. 

 

På den her båtturen, da. 

 

Ei som jobba som assisterende butikksjef, på Rimi Nordstrand, vel. 

 

For Elisabeth Falkenberg, hu hadde nemlig, på den her tida, blitt ny butikksjef, på Rimi Nordstrand 

da, (hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og Elisabeth Falkenberg, hu hadde der hu kvisetryne-kjærringa, som assistent, da. 

 

Og jeg spurte hu kvisetrynet da, (ombord på den båten), om hvordan det gikk, med Elisabeth 

Falkenberg, som ny butikksjef, på Rimi Nordstrand, da. 

 

Og det gikk visst dårlig da, fortalte hu sure kvisetrynet. 

 

For Elisabeth Falkenberg, hu hadde visst glemt å bestille ost, når hu tok Hakon-bestillinga, da. 

 

Så det gikk visst ikke så bra, med Elisabeth Falkenberg da, etter at hu hadde måttet begynne, å 

jobbe sammen med, andre folk, enn meg. 

 

Kanskje siden at hu og jeg var så vant til å samarbeide, da. 

 



For det var jo sånn, at jeg omtrent alltid bestilte osten, da jeg jobba, på Rimi Nylænde der, da. 

 

Siden hu Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, hadde gjort meg til 'ostesjef' der, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Så da glemte kanskje Elisabeth Falkenberg seg, da. 

 

Hvis hu ble stressa og sånn, da. 

 

Så ikke så lenge etter det her, (må det vel ha vært), så begynte Elisabeth Falkenberg, istedet å jobbe, 

som lagermedarbeider, på Hakon sitt grossistlager, på Skårer, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, før jeg måtte skrote HiAce-en. 

 

At Kristian Kvehaugen, klagde til meg, fordi at jeg hadde bestilt litt få 4 x 2 kilos samlepakker, med 

hvetemel, på Rimi Bjørndal der, en gang, da. 

 

(For de 4 x 2 kilos samlepakkene, de hadde kanskje litt lite plass, i hylla, da. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg huska vel det, fra Rimi Nylænde, at vi ikke tok det så nøye der, om vi hadde 4 x 2 kilos 

samlepakker, med hvetemel. 

 

Hvis vi hadde 10 x 1 kilos samlepakker, da. 

 

For hvetemel var hvetemel liksom, tenkte vi vel der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men Kristian Kvehaugen, han tenkte visst ikke sånn da, at hvetemel var hvetemel, da. 

 

(For vi hadde vel mer enn nok, av 10 x 1 kilos samlepakker, med hvetemel, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For Kristian Kvehaugen, han spurte meg, om jeg kunne kjøre innom butikksjef Cille, på Rimi 



Karlsrud, for å hente noen samlepakker, med 4 x 2 kilos pakker, med hvetemel, da. 

 

Før jeg kjørte på jobben, dagen etter, da. 

 

Og det gjorde jeg, da. 

 

Men da, så var hu Cille litt sleip da, (husker jeg). 

 

For jeg husker at jeg klagde til Kristian Kvehaugen, på henne, da. 

 

For hu Cille, hu hadde ført opp prisen for enkeltpakker, på overføringsskjemaet, da. 

 

Og det ble dyrere, enn hvis hu hadde ført opp prisen, for samlepakker, da. 

 

Når det gjaldt totalsummen, for det samlede kvantumet med hvetemel, som jeg henta, på Rimi 

Karlsrud, da. 

 

Men Kristian Kvehaugen, han svarte det da, at sånn ville han også ha gjort det. 

 

Hvis noen fra en annen Rimi, ønsket å hente mel, i hans butikk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på den tida, som jeg hadde HiAce-en, (husker jeg). 

 

At jeg jobba en eller to vakter, som leder, på Rimi Munkelia. 

 

Sikkert fordi at det var sykdom der, (eller noe sånt), da. 

 

Og da hadde sikkert distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, spurte meg, da. 

 

Om jeg kunne trå til litt ekstra, og ta en vakt, på Rimi Munkelia, da. 

 

På grunn av ditt eller datt, da. 

 

Og da pleide jeg alltid å si 'ja', når distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, spurte om jeg kunne jobbe litt 

ekstra, i andre butikker, da. 

 

Så jeg pleide å være rimelig fleksibel, sånn sett, hvis jeg kan si det selv, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var også sånn forresten, at hvis vi Rimi-assistentene, jobba ekstra, (på den her tida, ihvertfall). 

 

Så fikk vi ikke ekstra betalt, hvis vi jobba ekstra, i vår faste butikk, da. 

 

Men da fikk vi bare avspasering, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men hvis vi jobba ekstra, i en annen Rimi-butikk, så fikk vi ekstra lønn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra Rimi Munkelia der, så husker jeg en veldig rar episode, (må jeg si), fra da jeg jobba som leder, 

en gang. 

 

Plutselig, så begynte ei som rydda flaskebordet der, vel. 

 

(Og også noen andre, som jobba inne på lageret der, vel). 

 

Å synge på en sang(!), da. 

 

Som het 'I Will Survive', av Gloria Gaynor, (var det vel). 

 

Så det var jo helt surrealistisk, og nesten som å være med i en musikal, (eller noe sånt), å jobbe på 

Rimi Munkelia der, (på den her tida), husker jeg. 

 

Og spesielt rart, syntes jeg vel at det her ble, siden ingen av disse 'musikantene', hadde jobba på 

Rimi Munkelia, på den tida som jeg selv jobba der, fra 1992 til 1994 da, (var det vel). 

 

Så det her ble som noe veldig spesielt da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at ei pakistansk jente, ved navn Sobia, (fra Holmlia), som seinere begynte å 

jobbe, på Rimi Bjørndal, som ekstrahjelp. 

 

Hu jobba på Rimi Munkelia der, da. 

 

En gang som jeg jobba der, som leder, da. 

 

(Som muligens kan ha vært den samme gangen, som de her musikantene, begynte å synge. 

 

Men sannsynligvis, så var vel det her, en annen gang, vel. 

 



Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

For da mener jeg å huske det, at hu Sobia, (som nå jobber som franchietager, på Rimi Bjørndal vel), 

var ganske høflig, iforhold til de her musikantene, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så jeg har faktisk vært sjefen, til hu Sobia, (som muligens heter Hussain, til etternavn vel, (hvis jeg 

husker det riktig), og som seinere ble Rimi-butikksjef), både på Rimi Munkelia og på Rimi 

Bjørndal, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Terje Olsen, som jeg hadde jobba sammen med, fra 1992 til 1994, på Rimi Munkelia, (da jeg jobba 

annenhver lørdag der). 

 

Han ble forresten først assistent, på Rimi Munkelia, (mener jeg å huske). 

 

Mens Kristian Kvehaugen var butikksjef der, vel. 

 

(For Kristian Kvehaugen, han var vel først butikksjef, på Rimi Nylænde, (hvor han ansatte meg fast, 

i kassa, tre dager i uka, høsten 1993, var det vel. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og så på Rimi Munkelia. 

 

Og så på Rimi Bjørndal, vel). 

 

Men mens jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Så begynte Terje Olsen, å jobbe, som assistent, på ICA Lambertseter, (mener jeg å huske). 

 

Og da, så sa butikksjef Kristian Kvehaugen det, husker jeg, (på Rimi Bjørndal, da). 

 

At, 'de tar alle de beste folka våre'. 

 

(Enda Rimi og ICA hadde samme eiere, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og lille julaften 1996, så skjedde det jo en spesiell episode, som jeg har skrevet om, i Min Bok 4, på 

Rimi Bjørndal. 

 



På lille julaften, så var vi på jobb, ganske tidlig, både Irene Ottesen, Kristian Kvehaugen og meg, 

da. 

 

For lille julaften, det er den dagen i året, som det er høyest omsetning, da. 

 

Og da skal helst alt være i orden, i butikken, da. 

 

Men hvis alt er i orden, så er det ofte ikke så mye å gjøre, da. 

 

Som på lille julaften 1993, (må det vel ha vært), på Rimi Nylænde. 

 

Da var det mange folk på jobb, men nesten ikke noe å gjøre, husker jeg. 

 

For alt var liksom i orden, da. 

 

Men likevel, så begynte assistent Hilde, fra Rimi Hellerud/Trosterud, å klage da, (husker jeg). 

 

Siden mange, (muligens inkludert Henning Sanne og Elin fra Lambertseter vel, hvis jeg husker det 

riktig), ikke hadde klart å finne seg noe særlig å gjøre, i butikken, den dagen, da. 

 

Men jeg var ganske god til å shine hyller, da. 

 

(Siden jeg hadde jobba på OBS Triaden da, antagelig). 

 

Så jeg fant meg noen tørrvarehyller, som jeg klarte å shine litt bedre, da. 

 

Og dermed, så unngikk jeg å bli klagd på, av Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud, da. 

 

(Hvis jeg husker det, riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men lille julaften 1996. 

 

Så hadde vi lite av poser med aprikoser, (som var tørkede, på samme måte som rosiner liksom, da), 

husker jeg, at butikksjef Kristian Kvehaugen, fortalte meg. 

 

Så Kristian Kvehaugen, han ville det, at jeg skulle kjøre, til Rimi Nylænde da, for å hente en eske 

aprikoser. 

 

For han hadde vel ringt til butikksjef Elisabeth Falkenberg der, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Nå var vel kanskje ikke tørkede aprikoser, noe vi solgte så utrolig mye av vel, på lille julaften, på 

Rimi Bjørndal. 

 

(Det var vel kanskje noen hundre andre varer, som det solgte mer av, den dagen, hvis jeg skulle 

tippe. 

 

For de fleste husmødre var vel ferdige med å bake julebaksten, (som de aprikosene mye ble brukt 

til, hvis jeg ikke tar helt feil), på lille julaften, vel). 

 

Men Kristian Kvehaugen, han mente at tørkede aprikoser, var veldig viktig, da. 

 

Ihvertfall viktig nok, til å sende meg, til Rimi Nylænde, da. 

 

Så jeg kjørte dit, med HiAce-en min, da. 

 

Og fikk med meg en eske aprikoser, da. 

 

Og overføringsskjema ble skrevet, da. 

 

Og jeg sa vel 'god jul', til butikksjef Elisabeth Falkenberg og assistent Marianne Hansen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Også kom jeg tilbake, til Rimi Bjørndal, med de her aprikosene, da. 

 

Men da, så hadde assistent Irene Ottesen. 

 

Hu hadde bestilt for lite kremfløte, da. 

 

Så det var vel noen nesten hysteriske kunder, i butikken, som klagde, siden vi ikke hadde kremfløte, 

da. 

 

Og da, så ville butikksjef Kristian Kvehaugen, at jeg skulle kjøre til Rimi Nylænde, (igjen!), for å 

hente kremfløte, da. 

 

Enda jeg nettopp hadde vært der, og henta aprikoser. 

 

Og sagt 'god jul', (og sånn), da. 

 

Og jeg hadde også bedt Irene Ottesen, (da hu spurte meg), om å bestille masse kremfløte, til bitte 

lille julaften, da. 

 

Nettopp for at vi ikke skulle gå tom, før melka dukka opp, på lille julaften, da. 

 



Men det hadde hu ikke gjort, da. 

 

Hu hadde vel bare bestilt 10 kartonger kremfløte ekstra, (eller noe sånt). 

 

Og på lille julaften, så er ofte melkebilen sent ute, da. 

 

(Muligens fordi at det selges mye melk, på den dagen, vel). 

 

Så vi stod der, uten kremfløte, i butikken, da. 

 

Men jeg syntes ikke det, at jeg kunne kjøre en gang til, til Rimi Nylænde, for å hente kremfløte, da. 

 

Da burde Kristian Kvehaugen, (og Irene Ottesen), ha sagt fra om det, den første gangen, som jeg 

kjørte dit. 

 

(For det var vel ikke jeg, som hadde tidligvakt, tror jeg. 

 

Jeg var bare ekstra tidlig ute, på seinvakta, den dagen, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

For det ville blitt så flaut for meg. 

 

Å kjøre til Rimi Nylænde, en andre gang, den dagen, da. 

 

For jeg hadde jo allerede sagt god jul, osv. 

 

Så da kunne jeg nesten ikke dra dit en gang til, syntes jeg. 

 

Så derfor svarte jeg ikke noe, da Kristian Kvehaugen, (og Irene Ottesen), ba meg om det her, da. 

 

For hvorfor kunne ikke Kristian Kvehaugen selv kjøre en tur, liksom? 

 

De måtte da skjønne det, at jeg ikke kunne kjøre fram og tilbake, mellom Rimi Bjørndal og Rimi 

Nylænde, hele dagen, mener jeg. 

 

Nei, da ble jeg irritert, husker jeg. 

 

For da mener jeg det, at Kristian Kvehaugen, (og Irene Ottesen), ikke behandlet meg, med respekt, 

da. 

 

Siden de ville at jeg liksom skulle kjøre i skytteltrafikk, mellom Rimi Bjørndal og Rimi Nylænde, 

da. 

 

Enda jeg hadde sagt god jul der, (og sånn), allerede. 

 

Og jeg ble også irritert på Irene Ottesen, husker jeg. 

 

Som jeg mente at hadde gjort en amatørmessig feil, da. 

 

Siden hu ikke hadde bestilt masse ekstra kremfløte, til bitte lille julaften, da. 

 



(Selv om jeg vel hadde rådet henne til å gjøre nettopp det. 

 

Da hu hadde bedt meg om råd, da). 

 

Så jeg ble liksom irritert over to ting samtidig, da. 

 

At Irene Ottesen hadde vært så amatør-aktig. 

 

Og at de andre lederne der ville at jeg skulle kjøre til Rimi Nylænde hele tida, (selv om jeg allerede 

hadde sagt god jul, til de som jobba, i den butikken), da. 

 

For da ville jeg liksom ha blitt seende dum ut, mener jeg. 

 

Så da ble det liksom to ting, som jeg irriterte meg over, samtidig, da. 

 

Så da svarte jeg ikke noe, må jeg innrømme. 

 

Når jeg fikk spørsmål om jeg kunne hente noe kremfløte også, på Rimi Nylænde da, (fra butikksjef 

Kristian Kvehaugen). 

 

For det var jo også mange andre måter forresten, som vi kunne ha løst det problemet på. 

 

Jeg kunne jo ha kjørt til Rimi Karlsrud eller Rimi Munkelia, for eksempel, og henta kremfløte. 

 

Eller til Rimi Klemetsrud, (for eksempel), som lå enda nærmere, da. 

 

Men Kristian Kvehaugen, han ville absolutt at jeg skulle kjøre til Rimi Nylænde, da. 

 

Men å kjøre dit to ganger, på en dag for å hente varer. 

 

Etter at jeg hadde sagt god jul, osv. 

 

Nei, da hadde jeg blitt seende dum ut, syntes jeg. 

 

Så hvis han hadde bedt meg om å hente de kremfløte-pakkene, i en annen butikk, så hadde det vært 

greit. 

 

Men ikke på Rimi Nylænde igjen, liksom. 

 

Og hvorfor kunne han ikke ha henta kremfløtene selv, liksom. 

 

Han hadde vel bilen sin stående der, han og, den dagen, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og vi kunne jo også i verste fall, ha fått en drosje, til å kjøre og hente kremfløte, da. 

 

Så det her ble litt dumt da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 34: Mer fra St. Hanshaugen 

 

En gang, mens jeg fortsatt hadde HiAce-en. 

 

(Altså mellom sommeren 1996 og våren 1997, en gang). 

 

Så ville mora mi det, at jeg skulle kjøre henne, fra Oslo og til Drøbak, (husker jeg). 

 

For mora mi, hu skulle på visning, på en to-roms leilighet, i Holterveien, (like bak et kjøpesenter), 

ute ved Drøbak der, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Mora mi, hu fortalte vel ikke det, hvorfor hu ville flytte, til Drøbak. 

 

Og jeg hadde jo ikke hatt lappen så lenge, så jeg hadde kanskje nok med kjøringa, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg lurte på det, om mora mi ville at jeg skulle være med, siden hu syntes at jeg var så 

normal, da. 

 

Mens hu selv jo gikk for å være sinnsyk, da. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Det endte ihvertfall med at mora mi fikk den leiligheten da, husker jeg. 

 

Og jeg var vel rimelig stille, under den her visningen, tror jeg. 

 

For jeg lurte vel på hvordan det her ville gå, da. 

 

For mora mi var liksom så spesiell, da. 

 

Så jeg var ikke sikker på hvordan det her leieforholdet ville funke, da. 



 

For det hadde skjedd så mye rart, rundt mora mi, spesielt på 70- og 80-tallet, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi kjørte tilbake, mot Oslo, igjen. 

 

Så var fikk jeg kjeft av mora mi, husker jeg. 

 

For i en tunnel, ikke langt unna Tusenfryd der, (var det vel). 

 

Så hadde en bil fått motorstopp, og stod parkert, langs sida, inne i tunnelen, da. 

 

Og da mente mora mi at jeg gjorde noe galt, da jeg kjørte forbi den bilen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men jeg skjønte ikke helt hva jeg hadde gjort galt, da. 

 

Så da ble jeg litt irritert, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en stund etter det her. 

 

(Kanskje i forbindelse med en julaften, hos Pia, eller noe). 

 

Så husker jeg det, at mora mi og Mette Holter prata sammen, da. 

 

Og da nevnte mora mi det, at hu bodde i nettopp _Holter_-veien, i Drøbak da, (husker jeg). 

 

Og da spurte mora mi, husker jeg, om det var noe med slekta til Mette Holter. 

 

Og det var det da, sa Mette Holter, (husker jeg). 

 

Og da syntes jeg litt synd på mora mi, (husker jeg). 

 

Siden jo Mette Holter var samboer med mora mi sin eks-samboer, (nemlig Arne Thomassen), da. 

 

Så det var nesten litt som at Mette Holter tok 'innersvingen' på mora mi da, (syntes jeg). 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 



 

Og mora mi virka litt skjør, (må man vel si), og ble litt kvakk kanskje, under den her samtalen, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, like før, at jeg hadde den personalfesten, for Rimi Bjørndal, i Rimi-leiligheten min, 

våren 1997. 

 

Så var Axel og jeg, på et par turer, ute på byen, (vel på Studenten), husker jeg. 

 

Og begge gangene, så skulle Axel ligge over, på sofaen, hjemme hos meg, husker jeg. 

 

(Siden han fortsatt bodde hjemme hos foreldrene sine, på Vestre Haugen, da). 

 

Og på den første, av disse to byturene. 

 

Så skjedde det, når vi gikk hjem fra byen igjen. 

 

At Axel, han begynte å lage noe bråk, med noen veiarbeids-sperringer, som stod, rundt et fortau, 

utenfor en bygård, i en sidegate, til Ullevålsveien der, da. 

 

Og en kar, som bodde i den bygården, han våkna opp, og kjefta og svor, mot oss da, fra et vindu, 

(husker jeg). 

 

Så Axel var litt som en bølle nesten, (må man vel si). 

 

Han begynte å tulle og bråke, midt på natta, da. 

 

Og vekte opp folk som hadde lagt seg, til litt mer normale tider, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den andre gangen, (på den her tida), som Axel og jeg, hadde vært ute på byen. 

 

Så hadde det stått en slags aluminiumsbøtte vel, med sitrusfrukter i, på et 'øde' sted, på bardisken, i 

første etasje, på Studenten der da, (husker jeg). 

 

Og da, så hadde Axel tatt med en sitron, fra den bøtta da, (husker jeg). 

 

Og mens vi gikk i Ullevålsveien der. 

 

Så begynte Axel plutselig å kaste den sitronen, opp i lufta, da. 



 

Før han fanget den igjen, da. 

 

Og mens han lagde noen slags irriterende eller 'åndsvake' lyder, vel. 

 

Og da skulle jeg liksom være en ansvarlig storebror, da. 

 

Så jeg tok fra Axel den sitronen, da. 

 

I tilfelle han kom til å kaste den, på noen, da. 

 

Men Axel er jo så stor og sterk. 

 

Etter å ha trent karate og kung-fu osv., i mange år. 

 

Så jeg måtte nesten kaste vekk den sitronen, tenkte jeg, da. 

 

Før Axel, (som tydeligvis hadde gått inn i noe slags 'bajas-humør'), prøvde å ta tilbake den sitronen, 

da. 

 

Og da, så tenkte jeg først det, at jeg kunne kaste den sitronen inn, på Vår Frelsers gravlund der da, 

(som fortauet vi gikk på, gikk langs, da). 

 

Men der ligger vel Henrik Ibsen, (og sånn), begravet. 

 

Og hvem er det som ønsker å kaste en sitron på grava til Henrik Ibsen, liksom? 

 

Nei, ikke jeg ihvertfall. 

 

Men rett foran oss, så lå vel Svenska Kyrkan, (hvis jeg har skjønt det riktig). 

 

Så da tenkte jeg vel det. 

 

At jeg kunne jo prøve å kaste den sitronen, litt diskret, sånn at den liksom spratt i kirken, og så 

landa et sted, mellom kirken og gravlunden der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men problemet var, at sitronen, den spratt istedet, ut i Ullevålsveien, etter å ha truffet kirken, da. 

 

(Da jeg prøvde å kaste den bort, sånn at Axel ikke skulle få tak i den, da). 

 

Og jeg traff nesten en svær kjempe, (må man vel kalle han), med den her sitronen, da. 

 

Og da sa jeg 'sorry' til han kjempen da, (husker jeg). 

 

Og han sa at det var greit, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Og så, så begynte Axel, (som var i noe slags 'bajas-humør', da). 

 

Å le en litt sånn halvveis åndsvak latter, vel. 

 



(Noe sånt). 

 

Og da, så fikk jeg med meg Axel, på å krysse Ullevålsveien da, husker jeg. 

 

Sånn at vi fikk litt avstand, mellom oss og han kjempen, da. 

 

Men det som skjedde da, det var at han kjempen, han kom løpende etter oss, da. 

 

Også dytta han til Axel, sånn at han falt ned på bakken, da. 

 

Og så dytta han til meg, sånn at jeg spratt inn i det gamle Rikshospitalet, (må det vel ha vært), og så 

ut på fortauet igjen, da. 

 

Og etter det, så stod liksom han kjempen og meg, og prøvde å psyke ut hverandre, da. 

 

Mens Axel ble liggende nede på bakken, da. 

 

(Og Axel prøvde vel ikke å reise seg opp heller, tror jeg). 

 

Og så, så stoppet en politibil, som kom kjørende, i Ullevålsveien der, da. 

 

Og ut, så kom det en liten tass, (må man vel si), av en politimann, da. 

 

Samt ei ganske pen og slank politidame, i 20-årene, vel. 

 

Axel sjarmerte hu politidama, sånn at han ikke behøvde å vise legitimasjon da, (husker jeg). 

 

Mens jeg måtte vise legitimasjon, da. 

 

Og han spirrevipp-purken, han skreiv meg opp, da. 

 

(Som han kalte det). 

 

Og da jeg spurte, hva det ville si. 

 

Så brøyt han kjempen inn da, og sa noe sånt som at, 'veit du ikke det engang?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så syntes jeg at det virka som, at han spirrevipp-purken og hu tynne politidama, ikke hadde 

kontroll, på han kjempen, da. 

 

(Som sa at Axel og jeg var 'to' da, osv. 

 

Da han spirrevipp-purken lurte på hvorfor en kjempe som han, holdt på sånn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og han kjempen, han hadde forresten ei dame, med noen slags røde byller i trynet da, (mener jeg å 

huske). 

 

Og de to, de gikk oppover Ullevålsveien, et stykke etter Axel og meg da, (etter at politiet hadde 

skrevet meg opp da), husker jeg. 

 

Mens Axel herma etter han kjempen, da. 

 

For Axel hadde sagt til han kjempen, at det var 'sitron'. 

 

Men kjempen hadde trodd at det var 'eple', da. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Og etterhvert, så herma Axel etter han kjempen da, (enten på vei hjem til meg, eller om det var 

hjemme hos meg), og sa liksom som han kjempen hadde sagt da, at 'var det ikke eple, da?', (eller 

noe). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på personalfesten, som jeg hadde, for Rimi Bjørndal, (som var en uke eller to, etter det her, vel), 

så nevnte jeg den her episoden, da. 

 

Og da mente Thomas Kvehaugen det, (husker jeg), at jeg burde være glad for det, at de politifolka 

hadde kommet forbi, da. 

 

(Selv om jeg selv ikke var helt sikker på det. 

 

For jeg lurte på hva det ville si at jeg hadde blitt skrevet opp, da. 

 

Men jeg visste ikke hvilket telefonnummer, (for eksempel), som jeg kunne ringe, (fra jobben, eller 

noe), til politiet, for å få mer informasjon, om det her, da. 

 

Så jeg fant aldri ut noe mer, om hva han spirrevipp-purken egentlig hadde gjort, i forbindelse med 

det, at han skreiv opp navnet mitt da, (som han snakka om). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 35: Enda mer fra St. Hanshaugen 

 

Like etter at jeg hadde skrota HiAce-en min. 

 

Noe som var noen uker før den Rimi Bjørndal-personalfesten, som jeg arrangerte, vel. 

 

(Siden jeg mener at Thomas Kvehaugen kommenterte det, at jeg hadde skrota HiAce-en min, på 

den festen. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så sa Kristian Kvehaugen det. 

 

En gang jeg kom på jobb. 

 

At jeg kunne få kjøpe en billig Lada, (som til og med var rød vel), som Thomas Kvehaugen, hadde 

arva, av bestemora si, (eller noe sånt). 

 

Men da svarte jeg ikke noe, husker jeg. 

 

For jeg er jo fra Bergeråsen. 

 

Og der var det verste man kunne ha. 

 

Det var Lada eller Skoda, da. 

 

'Hvorfor kjøre Skoda, når man kan gå da', sa man der. 

 

(Sånne ting). 

 

Så hvis det var noe jeg absolutt ikke ville ha, så var det en rød Lada, liksom, da. 

 

Jeg var jo ikke kommunist heller, for å si det sånn. 

 

Jeg hadde jo alltid ligget og vippet mellom Høyre og Fremskrittspartiet, for å si det sånn. 

 

Og jeg hadde jo også vært litt aktiv i Unge Høyre og, (som jeg har skrevet om i Min Bok 2), helt på 

begynnelsen av 90-tallet, (cirka 5-6 år, før det her), da. 

 

Så da tok jeg heller bussen, en å kjøre rundt i en rød Lada, må jeg innrømme. 

 

For grunnen til at jeg skaffet meg den HiAce-en. 

 

Det var jo ikke fordi at jeg trengte en bil. 

 

Men det var jo fordi at jeg ville lære meg å kjøre ordentlig, da. 



 

Sånn at jeg ikke skulle glemme alt det jeg hadde lært, på kjøreskolen, med en gang, da. 

 

Og også for å gjøre mine, (tidligere), kamerater, Glenn Hesler og Øystein Andersen, en tjeneste, da. 

 

Siden de trengte penger, da. 

 

Siden automatfirmaet deres gikk dårlig, vel. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og jeg var også så mye på internett, på den her tida. 

 

Så jeg pleide å få telefonregninger, på fire-fem tusen, og sånn, i kvartalet. 

 

Så jeg hadde egentlig ikke råd, til å bruke så mye penger, på bil, på den her tida, (må jeg 

innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vanja Bergersen, (må det vel ha vært), hu sa forresten det en gang, på jobben, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

At Thomas Kvehaugen ikke ligna på faren sin Kristian Kvehaugen. 

 

Og det gjorde han vel heller ikke. 

 

For Thomas Kvehaugen var mye kraftigere enn faren sin, Kristian Kvehaugen, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men så hadde jo Thomas Kvehaugen vært FN-soldat, i Libanon, også da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vanja Bergersen, hu sa også det en gang, (husker jeg). 

 

At han Percy, (som jeg lurte på, om egentlig var en jeg kjente såvidt, fra Abildsø), hadde sagt til 

henne det, en gang, mens hu satt i kassa, (sikkert i kasse 4 da, (den speilvendte kassa), som vanlig), 

at 'vet du hva jeg kan gjøre med deg?'. 

 

(Noe sånt). 

 



Så hu Vanja Bergersen, hu mente at vi lederne, på Rimi Bjørndal, måtte følge med mer, på han 

Percy, som bodde i en av naboblokkene, til butikken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så Thomas Kvehaugen, det var en rimelig høy og kraftig kar, (nesten litt som en bamse vel), på 

120-130 kilo kanskje, da. 

 

Og som plutselig begynte å jobbe i kassa, på Rimi Bjørndal der, da. 

 

Etter at jeg hadde jobba der, i noen få måneder, vel. 

 

Og han kom da rett fra FN-tjeneste i Libanon da, (husker jeg). 

 

Og kunne fortelle historier derfra. 

 

For jeg pleide vel å preike litt med han, når jeg la opp frukta, noen ganger. 

 

For frukta lå ikke så langt unna kassene, da. 

 

Og Thomas Kvehaugen fortalte det, da. 

 

At nede i Libanon der, så pleide alle FN-soldatene, å dra til et annet land, (eller noe sånt), for å feste 

mye, (når de hadde permisjoner og sånn), da. 

 

Noe sånt. 

 

Og Thomas Kvehaugen, han hadde også en dyr, kort jakke, husker jeg, som han pleide å gå med, på 

den her tida. 

 

Og som var av merke Marlboro, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

(For den pleide vel å henge framme, i garderoben, da vel). 

 

Og som var gul-beige, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I en periode, så måtte jo Irene Ottesen og jeg, også sitte i kassa, på torsdager, siden det var for lite 

penger, på lønnsbudsjettet, da. 

 

Hvis dette ikke var da jeg avløste matpauser, da. 

 

Ihvertfall så kom det en filipinsk eller thailandsk dame, (eller hva hun var), bort til kassa mi, husker 



jeg. 

 

Og hun sa at hu var mora til Diana, da. 

 

(Som var halvt filipinsk eller thailandsk, vel. 

 

Og halvt chilensk, tror jeg. 

 

Og som hadde spisepause, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og hu mora til Diana, hu ville at jeg skulle gi en lapp til Diana, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Også gikk hu igjen. 

 

Men da jeg sa det, til hu Diana, at mora hennes hadde vært der med en lapp. 

 

Så begynte hu Diana å grine, da. 

 

For hu hadde visst et dårlig forhold til mora, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 36: Mer fra 1997 

 

En gang, i februar 1997 cirka, (mener jeg å huske, at det var, ihvertfall). 

 

Så dro jeg og skrota HiAce-en, da. 

 

Jeg mener å huske at jeg kjørte til Brødrene London der, (må det vel ha vært). 

 

Jeg hadde vel litt feber, for jeg hadde vel influensa, mener jeg å huske. 

 



Selv om jeg jobba meg gjennom den, på Rimi Bjørndal, da. 

 

For jeg hadde så bra helse, etter Geværkompaniet, osv., da. 

 

(For jeg hadde jo hatt hundre i blodprosent, osv., hadde jo Aker sykehus fortalte meg, like før 

operasjonen, osv. 

 

Og jeg var ganske flink i mange idretter osv., (må man vel si), da). 

 

Så jeg regna med at det gikk greit, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Grunnen til at jeg skrota HiAce-en. 

 

Det var fordi at den bilen skulle på EU-kontroll, da. 

 

Og den ene bakdøra, den lot jeg jo gå i vranglås, like etter at jeg kjøpte bilen, en drøyt år tidligere. 

 

For det sa Toyota på Ensjø, at var det eneste jeg kunne gjøre, med den døra. 

 

Enten la den gå i vranglås ellers så måtte den alltid stå uløst. 

 

For det var noe galt med den døra, (bakdøra, heter det vel), da jeg kjøpte HiAce-en, da. 

 

Så for å ha fått den døra ordentlig, så måtte jeg ha kjøpt ny dør, da. 

 

Skjønte jeg, på Toyota Ensjø. 

 

Men det hadde ikke Glenn Hesler fortalt meg. 

 

At jeg måtte kjøpe ny dør, til HiAce-en. 

 

Så det hadde jeg ikke råd til, da. 

 

Så derfor sa jeg bare til Toyota Ensjø, at det var greit, at bakdøra gikk i vranglås. 

 

(For jeg skulle jo bare ha en bil, sånn at jeg kunne få prøve å kjøre litt på egenhånd. 

 

For Marianne Hansen, (var det vel), fra Rimi Nylænde, sa at den følelsen var så fin, da. 

 

Den første kjøringa, på egenhånd, liksom. 

 

Og jeg ville jo ikke at kjøreferdighetene mine skulle gå i glemmeboka. 

 

Og Christell hadde jo også rådet meg til å kjøpe bil, (for å få dame). 

 

Og jeg tenkte jo at jeg kunne jo være grei, å gjøre Glenn Hesler og Øystein Andersen en tjeneste. 



 

(Siden de hadde dårlig råd, da). 

 

Så derfor kjøpte jeg den bilen). 

 

For det var også en sidedør, på den HiAce-en. 

 

Så jeg tenkte sånn da, at jeg klarte meg med den sidedøra, liksom. 

 

(For jeg skulle jo ikke akkurat levere køyesenger og vannsenger heller, med den bilen. 

 

Sånn som jeg hadde hjulpet faren min med, ti-femten år tidligere. 

 

Da vi jobba for Strømm Trevare). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men Glenn Hesler, han hadde vel sagt det, at det var bare å bytte låsen, (mener jeg å huske, 

ihvertfall), på den bakdøra. 

 

Men sånn var det ikke, da. 

 

(Ifølge Toyota Ensjø). 

 

Og jeg trengte også bilen, (den samme dagen, eller noe sånt), for jeg skulle jo flytte. 

 

Så jeg hadde ikke lyst til å ha bilen stående på verksted, da. 

 

Bare på grunn av bakdøra. 

 

(Og ikke hadde jeg råd heller). 

 

Så jeg bestemte meg for å bare bruke sidedøra, da. 

 

For da var det fort gjort. 

 

For da var det bare å bytte lås, på bakdøra. 

 

Og la den gå i vranglås, da. 

 

Noe Toyota Ensjø så gjorde, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Jeg hadde jo hørt om EU-kontroll, på den tida, som jeg kjøpte HiAce-en. 

 

Men EU-kontroll, det var fortsatt nye nytt, (på den her tida). 

 

Og fra løssalgsavisene, så virka det som for meg, at EU-kontroll, det var noe, som hadde med 

måling av hvor giftig eksosen var på bilen, (og sånn) 

 

(Noe sånt). 

 

Så stor ble jo min overraskelse. 

 

Da Toyota Ensjø, (var det vel), fortalte meg hvor mye som var galt på bilen, i 1997. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og som jeg måtte fikse på, for å passere EU-kontrollen, da. 

 

For EU-kontroll, det går også på sånt, som at dørene er ordentlige, (og masse sånt), da. 

 

Og det hadde ikke jeg forestilt meg, da jeg kjøpte den her bilen, (og brukte den til flytting, osv.), i 

1996. 

 

Så derfor ble det for dyrt, å fikse HiAce-en. 

 

Det hadde jeg ikke råd til, for jeg brukte jo også mye penger, på internett, (og sånn). 

 

Og jeg hadde jo bare betalt 4000, (eller noe sånt), for den her bilen. 

 

Og den var jo ganske bulkete og, etter kjøringa til Øystein Andersen, (og Glenn Hesler), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg kom fram, til Brødrene London der, (var det vel). 

 

Så begynte noen sånne pakistanere, i 30-40-åra, da. 

 

Å liksom sverme rundt meg og HiAce-en, allerede mens jeg dreiv og parkerte bilen der, da. 

 

For de kjøpte vel da antagelig biler igjen, av Brødrene London, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Men jeg syntes at det her ble litt ekkelt, (husker jeg). 

 

For jeg var jo bare der, for å skrote bilen, da. 

 

Men de her pakistanerne, de begynte jo å sikle på bilen nesten, da. 

 



Og de spurte meg vel om jeg skulle skrote bilen, (eller noe sånt), da. 

 

Men jeg var jo ikke der for å prate med de 'gribbene' der, liksom. 

 

De burde jo da heller prate med Brødrene London, (eller om det her var et annet bilopphugger-

firma, for det husker jeg ikke helt), om bilen, etter at bilopphugger-firmaet hadde overtatt 

eierskapet, på vraket, da. 

 

Men så ikke, da. 

 

Men jeg fikk vel etterhvert vrakpanten ihvertfall, da. 

 

Og tok vel så T-banen, (eller noe sånt), tilbake igjen, til sentrum, da. 

 

(Må det vel ha vært. 

 

Jeg hadde nok litt feber. 

 

For jeg husker ikke helt klart hvor i Oslo der her var, engang). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på slutten av 1996, eller begynnelsen av 1997, en gang. 

 

At det var slektstreff, hjemme hos onkel Runar, i Son. 

 

Som jeg hadde blitt invitert til, da. 

 

Og jeg hadde vel jobblørdag, tror jeg. 

 

For jeg husker at jeg kjørte til Son, etter at det hadde blitt mørkt, da. 

 

Og da jeg kom fram, til huset, til onkel Runar. 

 

Så var det veldig dårlig plass for meg, til å parkere, husker jeg. 

 

Jeg husker at jeg syntes, at det var nesten som om noen tulla med meg. 

 

Og skulle teste kjøreferdighetene mine, (eller noe sånt), da. 

 

For de visste jo at jeg kom til å dukke opp der, (mener jeg). 

 

Men det var ikke gjort ordentlig plass for meg, til å parkere på der, da. 

 

Men det gikk akkurat, da. 

 

Og da jeg hadde gått inn døra, (i Isdamveien der), så fløy Christell og faren min, (var det vel), ut 

døra der, da. 



 

For å inspisere parkeringa mi, (eller noe sånt), tror jeg at det må ha vært. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var jo mørkt der, så jeg visste ikke ellers hvor jeg skulle ha parkert, liksom. 

 

Og jeg hadde jo nettopp fått lappen og. 

 

Og jeg hadde jo aldri kjørt i Isdamveien der før. 

 

Og jeg hadde jo nesten ikke vært i Son, siden første halvdel av 80-tallet, (da faren min bygde det 

huset), må det vel ha vært. 

 

Så at jeg istedet burde ha parkert der og der. 

 

Det var ikke klart for meg, da. 

 

Jeg var vel bare glad for at jeg klarte å komme meg fram, uten å sovne liksom, etter å ha jobba fra 7 

til 19 vel, på Rimi Bjørdal, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg fikk vel klage for at jeg ikke hadde parkert bilen oppi 'høgget' der, (eller noe sånt), vel. 

 

Men jeg parkerte ved siden av min fars lignende HiAce, (eller om det var en annen type varebil), 

mener jeg å huske. 

 

Foran huset til onkel Runar, da. 

 

Men da var det veldig lite plass, på hver side av bilen min, etter at jeg hadde parkert da, (husker 

jeg). 

 

Men det var jo ikke sånn at jeg bulka, eller noe. 

 

Så at jeg liksom skulle ha gjort noe galt, fordi at jeg parkerte et sted der det var vanskelig å parkere. 

 

Det skjønte ikke jeg noe særlig av, da. 

 

For så lenge jeg ikke bulka bilen, så måtte det vel være greit liksom. 

 

(Trodde nå jeg ihvertfall, da). 

 

Men det mente visst ikke Christell og faren min, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og grunnen til at jeg hadde blitt frista, til å dukke opp, hos onkel Runar der. 

 

På der her slektstreffet. 

 

(Selv om jeg egentlig prøvde å kutte ut faren min, osv. 

 

Etter omsorgssvikten, på 80-tallet, da). 

 

Det var fordi at svømmebassenget endelig var ferdig(!) 

 

For det svømmebassenget, det hadde det blitt fablet om, siden begynnelsen av 80-tallet da, (må det 

vel ha vært). 

 

(Fra faren min og onkel Runar og dem, da). 

 

Så dette svømmebassenget, det hadde jeg hørt om, siden jeg var guttunge, da. 

 

For faren min og onkel Håkon, (og min fars hjelpegutt Erik Thorhallsson), de bygde et så flott hus, 

for onkel Runar, da. 

 

Med svømmebasseng og hobbyrom, og det som var, da. 

 

Så de skulle ha bordtennisbord, (var det vel), og svømmebasseng, i kjelleren der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så dette drømte jeg vel om, som guttunge, da. 

 

At jeg skulle få lov til å prøve de her luksus-tingene, i det nye huset, til onkel Runar, da. 

 

Men onkel Runar, han hadde ikke råd, til å la faren min, bygge ferdig, hele huset. 

 

Så svømmebassenget, det stod uferdig, i 10-15 år, vel. 

 

Og så dreiv vel onkel Runar, å jobba på det, i ferier og sånn, da. 

 

Men i 1996/97, mer enn ti år, etter at de hadde flyttet inn, i det her huset. 

 

Så hadde de endelig fått bygd ferdig svømmebassenget også, da. 

 

Men jeg hadde vel ikke med meg badetøy, tror jeg. 

 

Men jeg hadde jo hørt det, at det hadde blitt fablet om, det her svømmebassenget, i en cirka femten 

års tid da, (må det vel ha vært). 

 

(Og jeg hadde jo også hengt mye, på byggeplassen der, mens faren min dreiv og bygde det her huset 

da, (på første halvdel av 80-tallet). 



 

Som guttunge, da. 

 

Som faren min ihvertfall kalte meg, på den her tida da, husker jeg). 

 

Så jeg ville jo likevel gjerne ta en kikk på det svømmebassenget da, (mens jeg først var der liksom). 

 

For det var vel det som søstera mi Pia, sa til meg, (tror jeg), for å lokke meg dit. 

 

Nemlig at svømmebassenget endelig var ferdig, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg gikk ned trappa, til svømmebassenget der da, (husker jeg). 

 

(En trapp som var ganske trang, sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og kikka vel såvidt inn der, da. 

 

Og noen, (muligens Pia osv.), var vel i vannet der, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Men da, så så vel min døve kusine Lene, sin døve kjæreste, stygt på meg, (tror jeg). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Da jeg gikk ned trappa der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde vel med noe vodka dit, (tror jeg). 

 

Muligens fra dansketuren, med Rimi Nylænde, et års tid tidligere, (eller noe sånt). 

 

Og jeg pleide å prøve Rimi sine egne merkevarer. 

 

Så jeg hadde med Delight tropisk husholdningssaft, (eller noe sånt), som jeg hadde blanda vodkaen 

med, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så ville Ove og Susanne, (var det vel), så gjerne smake på den vodka-blandinga mi, da. 

 

(Som jeg bare hadde tatt med, fordi det var det eneste jeg hadde, i leiligheten, muligens). 

 

Og da, så begynte Susanne å spytte ut den vodka og tropiske saft-blandinga mi da, (husker jeg). 

 



(Som jeg syntes at smakte ganske godt, faktisk. 

 

For jeg hadde vel da antagelig sitti aleine hjemme, på nyttårsaften, ikke så mange uker før det her 

vel, og drukket den samme blandinga, da. 

 

(For å trøste meg med, mens jeg nok var flau, over å være aleine på nyttårsaften, da. 

 

Så jeg lagde nok ikke en lyd antagelig, da. 

 

Men jeg husker at jeg på en nyttårsaften hørte, (gjennom veggen), at negerdama Sophia, pulte med 

noen, i naboleiligheten, da. 

 

Så hu trodde nok kanskje at jeg ikke var hjemme. 

 

Siden jeg ikke lagde noe særlig lyd, da. 

 

Hvis ikke dette var en annen nyttårsaften, da). 

 

For den vodka og saft-blandinga mi, det var så sterkt da, mente Susanne. 

 

Noe som jeg syntes at virka litt rart, husker jeg. 

 

For Susanne var vel ikke noen unge lenger, heller. 

 

Jeg fylte jo 27 år, i 1997. 

 

Og Susanne konfirmerte seg, mens jeg var i Geværkompaniet, har hu fortalt meg seinere. 

 

Så hu må vel ha vært 18-19 år, (eller noe), i 1997, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og den tropiske fruktsafta, den var vel ganske søt, tror jeg. 

 

Så at hu reagerte sånn, (etter at Ove fikk henne til å prøvesmake vodkablandinga mi vel), at hu 

måtte spytte det ut. 

 

Nei, det syntes jeg at virka litt rart, da. 

 

Men jeg drakk vanligvis øl, da. 

 

Men jeg tenkte vel kanskje at jeg ikke kunne komme drassende med øl, på det her slektstreffet, da. 

 

Jeg hadde jo fått så mye tyn, (av onkel Håkon, osv), siden jeg drakk øl fra flaska, på et tidligere 

slektstreff, da. 

 

Nemlig hos Kai Andersen, og dem, våren 1989, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Mens jeg satt like ved der, som Susanne hadde spytta ut vodka-blandinga mi. 

 

Så begynte også Christell å bable om noe greier, (husker jeg). 

 

Hu begynte plutselig å si noe sånt, som at da vi bodde på Bergeråsen. 

 

Så hadde hu hørt en slags vekkerklokke-oppfinnelse, (eller noe sånt vel), som jeg hadde, (der jeg 

bodde aleine, i Leirfaret da), langt nede i veien der. 

 

(Altså i Havnehagen da vel). 

 

Når hu skulle til skolen. 

 

Og da, så hadde jeg litt problemer, med å skjønne hva Christell mente, husker jeg. 

 

Men det var muligens sånn. 

 

At jeg låste inn en klokkeradio. 

 

I en slags safe, eller noe sånt. 

 

For at jeg ikke bare skulle slå av klokkeradioen, da. 

 

Når jeg skulle på skolen, da. 

 

For jeg var ofte trøtt om morgenen da, (på den her tida). 

 

Og da, så må vel den 'oppfinnelsen', ha lagd en høy lyd antagelig, i området rundt Leirfaret 4B der, 

da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, (når Christell sa det vekkerklokke-greiene). 

 

Så sa jeg noe, som jeg huska bra, om Christell, fra oppveksten, da. 

 

(Og som jeg ble minnet på, da Christell begynte å prate om den her tida, da). 

 

For da sa jeg det, at jeg huska, at hu hadde så 'skarpe negler' da, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og da, så var ikke det noe 'koffert'. 

 

(Som det kanskje kunne høres ut som). 

 



Men det var sånn, at da Christell og jeg, var 8-10 år gamle. 

 

Så pleide vi pleide å krangle, om hvem skulle hvor i bilen, og sånn, da. 

 

Og da, så hendte det, at Christell begynte å klore meg opp, da. 

 

På armene, osv. 

 

Når vi skulle inn i bilen, til faren min eller Haldis da, (for eksempel). 

 

Og det husker jeg enda, da. 

 

At det gjorde rimelig vond, da. 

 

For Christell var så aggressiv og hadde så skarpe negler, da. 

 

Så det var omtrent som å klort opp av en rasende villkatt, (eller noe sånt), vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Plutselig, så var det sånn, at onkel Runar, dro med mange av oss søskenbarna, bort til en annen del 

av stua, da. 

 

(Som lå nærmere hagen). 

 

Og der, så hadde han gjettekonkurranse, da. 

 

Om hva han mente at slekta skulle hete, til etternavn. 

 

Og alle gjetta og gjetta, da. 

 

Og jeg svarte riktig, da. 

 

Nemlig 'Olsen', (for jeg tenkte etterhvert at det her kanskje kunne være et lurespørsmål, da). 

 

For Runar Olsen, han mente at vi i Olsen-slekta burde hete Olsen, da. 

 

(Fortalte han, etter at jeg hadde svart det svaret, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men egentlig så var det vel Tommy, som imponerte mest, under den her 'seansen', vel. 

 

For Tommy, som nettopp hadde vært i Telemark-bataljonen, på den her tida, vel. 



 

Han svarte riktig på masse andre spørsmål, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Som Runar vel kom med før den her slektsnavn-konkurransen, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg samstemte med onkel Runar, (og de andre vel), og sa noe sånt som 

at, 'Tommy er flink'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde egentlig ikke hatt så mye med Tommy å gjøre, siden jeg bodde på Bergeråsen, da. 

 

Og vel mest på den første tida, som jeg bodde på Bergeråsen, (etter at mora mi sendte meg til faren 

min). 

 

Så at Tommy hadde blitt så staut og kunnskapsrik, det visste jeg ikke, fra før det her, (må jeg 

innrømme). 

 

For Tommy, han var jeg mest vant til å tenke på, som en liten pjokk da, (må jeg vel si). 

 

Men Tommy, han hadde blitt veldig kald, rolig, kunnskapsrik og sikker, da. 

 

(Må man vel si, at han viste, under den her seansen). 

 

Så han imponerte skikkelig, da. 

 

Det tror jeg at de fleste der var enige om. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så gikk folket å la seg, mener jeg å huske. 

 

Men jeg selv, jeg ble ganske lenge oppe, da. 

 

For det var ikke bestemt ennå, hvor jeg skulle sove der, da. 

 

For jeg skulle kanskje sove nede ved svømmebassenget der, da. 

 

Like utafor det rommet, (bordtennisbord-rommet kanskje?), hvor Lene og hennes kjæreste, (som 

begge var døve), skulle sove, da. 

 

Og Runar og Ove, de lagde skøy om det her, da. 



 

Og liksom tulla med at hva hvis de to pulte og en annen hørte det, (eller noe sånt). 

 

Mens de innimellom lo veldig høyt og kneggende liksom, da. 

 

(På sin karakteristiske måte, må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde drukket opp all vodkaen min, husker jeg. 

 

For jeg husker at Runar åpna en flaske vin. 

 

Som han hadde stående i en vinhylle, (eller noe sånt), der vel. 

 

Og at Runar, Ove og meg, var de som satt lengst oppe, da. 

 

Mens vi drakk opp den vinflaska, da. 

 

Og til slutt, så ble det bestemt det, at jeg skulle sove i et annet rom, som lå i samme etasje, som stua 

der, da. 

 

Og da jeg våkna dagen etter, da. 

 

Så var det plutselig en liten jente, som gikk inn på rommet, hvor jeg fortsatt lå og halvsov, da. 

 

Og det var min kusine Benedicte, (skjønte jeg), som jeg ikke hadde sett før det her, da. 

 

For hu var bare tre år gammel, (eller noe sånt), da. 

 

(Og jeg hadde ikke hatt så mye med Runar og dem å gjøre, siden 80-tallet, liksom. 

 

Men søstera mi Pia, hadde sikkert fortalt meg det, noen år før det her, at Inger og Runar hadde fått 

sitt femte barn, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så da skjønte jeg det, at det rommet jeg lå på, nok måtte være hennes, da. 

 

Så jeg spurte henne om det rommet, (som jeg liksom hadde okkupert), egentlig var hennes, da. 

 

Og det var det, svarte hu yngste dattera, til Inger og Runar, da. 

 

Før hu gikk ut av rommet igjen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og jeg husker også det, at jeg overhørte det, at onkel Runar sa det, til faren min, at jeg så så sliten 

ut. 

 

Selv etter at jeg hadde sovet. 

 

Så jeg må nok ha jobba rimelig hardt, på Rimi Bjørndal, på den her tida. 

 

(Jeg hadde vel jobba tolv timer, dagen før. 

 

Og jeg hadde jo sittet oppe, hele natta, sammen med Runar og Ove. 

 

Og dette var vel rett etter jula, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og i jula, så er det mye å gjøre, i matbutikker, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg ble hos Runar og dem, en stund, på søndagen, (husker jeg). 

 

Jeg mener å huske at jeg så på MTV der, (eller noe), den dagen, da. 

 

Og Runar skulle ta fotografi, av alle oss søskenbarna da, (mener jeg å huske). 

 

Men da hadde Susanne stikki av, da. 

 

Så var ikke visst ikke mulig, å få med alle oss søskenbarna, på et bilde, da. 

 

(Så da ble det ikke tatt noe bilde, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at søstera mi, (som hadde med Daniel), og Ove, skulle sitte på med meg, tilbake 

igjen, til Oslo. 

 

Det var vel derfor at jeg ble der, ganske lenge, på søndagen. 

 

Og da, så begynte søstera mi, å dramatisere da, (husker jeg). 

 

Og sa, i stua der, at hu kanskje heller ville ta toget, tilbake igjen, til Oslo, da. 

 

Istedet for å sitte på med meg, da. 



 

For hu mente at det ikke var trygt, å ha med Daniel, i HiAce-en. 

 

Siden jeg ikke hadde barnesete der da, (eller noe sånt). 

 

Men da sa onkel Runar det, (husker jeg), til Pia, da. 

 

At han trodde det, at det nok var svært få mødre, som ville ha tatt toget, i en lignende situasjon, da. 

 

Så det ble til at både Pia, Daniel, (som da bare var et og et halvt år cirka vel), og Ove, satt på med 

meg, tilbake igjen, til Oslo, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og fra den søndagen, så husker jeg også det, at det ble sånn, at jeg spurte onkel Runar, om han 

hadde høy strømregning, i det store og fine huset sitt, da. 

 

Men det var visst ikke så veldig høye strømregninger, som han pleide å få der da, (husker jeg, at han 

svarte). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det skjedde også en rar episode, nede ved bordtennisbord-rommet der, (eller hvordan rom det 

egentlig var), på den søndagen da, husker jeg. 

 

For jeg trodde det, at det var Ove, som var innpå der, da. 

 

(Det er mulig at de hadde noe bad der, eller hva det kan ha vært). 

 

Så jeg begynte å bable til 'Ove', gjennom en dør der, da. 

 

Men så viste det seg det, at det egentlig var Øystein, (som jeg seinere skaffa jobb, på Rimi Langhus, 

da jeg jobba, som butikksjef der, i 2001), som jeg hadde stått og babla med der, da. 

 

(Og trodd at var Ove, da). 

 

Og den her rare misforståelsen, den syntes jeg nesten at jeg måtte fortelle om, til en god del andre 

folk, oppe i stua der da, rett etterpå, (husker jeg). 

 

For Øystein, han var jo en god del år yngre, enn Ove, da. 

 

(Selv om de vel hørtes ganske like ut, i stemmen, på den her tida, kanskje. 

 

Ihvertfall for meg, som ikke hadde hatt så mye å gjøre, med de her folka, på 90-tallet da, for å si det 



sånn). 

 

Så jeg kjente ikke han Øystein så bra, da. 

 

(Siden jeg hadde hatt mest med Runar og dem å gjøre, i tida før Øystein ble født, da. 

 

Og han blei vel født rundt 1982 eller 1983, (eller noe sånt), hvis jeg skulle tippe. 

 

Siden han vel må ha vært cirka 18 år, i 2001, da. 

 

Da han begynte å jobbe, i kassa, på Rimi Langhus. 

 

For jeg hadde veldig mangel på folk, på Rimi Langhus da, den sommerferien). 

 

Så det var altså i årene 1979 til cirka 1983, at jeg hadde mest med Runar og dem å gjøre, (må man 

vel si). 

 

Siden de var så mye, hos bestemor Ågot, i helgene, på den her tida, da. 

 

Så i de årene, (1979 til 1982, cirka vel), så var det vel nesten sånn, (må man vel si), at Ove og Heidi, 

var det nærmeste, jeg hadde søsken, da. 

 

(Siden jeg selv også var mye borte hos bestemor Ågot, i de her årene, da. 

 

Mens jeg seinere på 80-tallet, vel prøvde å klare meg mer selv da, (når det gjaldt matlaging, osv), 

da. 

 

Og da ofte heller spiste Pizza Grandiosa, hjemme i Leirfaret, enn mer 'kjedelig' middag kanskje, 

borte hos bestemor Ågot, da. 

 

Selv om jeg jo også hadde mye med Christell å gjøre, i de årene, helt på begynnelsen av 80-tallet. 

 

(Siden vi var på den Jugoslavia-ferien sammen, osv. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og jeg husker det, at en gang, som både Ove, Heidi, Christell og meg, (var det vel), spilte fotball, i 

hagen, til bestemor Ågot der. 

 

(Selv om Christell vel bare var borte hos bestemor Ågot, en håndfull ganger, til sammen, vel. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så oppstod det vel litt gnisninger, mellom spesielt Ove og Christell, (mener jeg å huske). 

 

At de ikke gikk så bra sammen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Mens vi spilte fotball der, da. 

 

Men hva som kan ha vært grunnen, til at de ikke gikk så bra sammen. 



 

(Sånn som det virka, for meg, ihvertfall). 

 

Det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Og Pia, hu bodde jo de her årene, hos mora mi, i Larvik og i Solbergelva, da. 

 

Selv om hu også innimellom, var på besøk, hos bestemor Ågot, og i Hellinga, Leirfaret og 

Havnehagen, på Bergeråsen, da). 

 

Så jeg syntes nesten at jeg måtte si fra, om den her rimelig rare misforståelsen, den her søndagen da, 

(husker jeg). 

 

For Øystein, han var vel bare 13-14 år, (eller noe sånt), på den her tida, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Så han hadde vel nettopp kommet i stemmeskiftet, vel. 

 

(Siden han nesten hørtes ut som Ove, (for meg ihvertfall), mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, (husker jeg), at da jeg skulle kjøre, på jobben, på mandagen. 

 

Så starta ikke HiAce-en, husker jeg. 

 

Så da måtte jeg få bilen tauet til Toyota, (tror jeg at det var). 

 

Og så fiksa de den feilen, og lagde vel samtidig en oversikt, over hva som måtte fikses, for at den 

bilen skulle passere en EU-kontroll, (noe den måtte gjennom seinere det året da), hvis jeg husker det 

riktig. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det kosta vel bare tusen kroner, til sammen, (eller noe), hvis jeg husker det riktig. 

 

(For tror at jeg muligens fikk litt rabatt, siden jeg hadde dårlig råd, eller noe sånt). 

 

Så dette var nok en måned eller to, før jeg skrota den HiAce-en da, (hvis jeg skulle tippe). 

 

(Siden Toyota da fant ut, at det var så mye galt, med den bilen. 

 

Som måtte fikses da, for at den skulle passere en EU-kontoll. 

 

Så bestemte jeg meg vel for det, at det ikke lønte seg, å spandere mer penger, (som jeg heller ikke 

hadde), på den bilen, da. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 37: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

På Rimi Bjørndal så jobbet det også innimellom ei ung, lyshåret dame, fra Gamlebyen. 

 

Hu hadde jobbet som assistent, under Leif Jørgensen, på Rimi Siggerud, før det her, da. 

 

Men hu orka ikke å jobbe som leder i Rimi lenger, (husker jeg). 

 

For, (som hu fortalte meg), så orka hu ikke det presset, om at de måtte rydde alle hyllene, hver 

kveld. 

 

Noe som jeg alltid gjorde, da jeg jobba, på Rimi Nylænde, da. 

 

Men jeg var jo i så bra form, etter Geværkompaniet, osv. 

 

Så det virka som for meg, at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde brukt min harde jobbing, på 

Rimi Nylænde, for å legge press, på andre assistenter, i sitt distrikt, som jobba på omtrent like store 

butikker, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, (etter at jeg hadde skrota HiAce-en). 

 

Så glemte hu fra Rimi Siggerud nøkla sine, i garderoben, på Rimi Bjørndal, husker jeg. 

 

Og jeg var jo den eneste assistenten der en stund. 

 

(For Irene Ottesen, hu begynte å jobbe som ambulerende butikksjef, vel). 

 

Så jeg var vant til å ha med de ansatte å gjøre da, (for jeg jobba så godt som alle seinvaktene). 



 

Og til å holde hjulene igang liksom da, på Rimi Bjørndal. 

 

Så jeg ringte da hjem til hu fra Rimi Siggerud, (husker jeg). 

 

For telefonnummeret hennes stod på telefonlista, på kontoret. 

 

Også prata jeg med mora hennes, (mener jeg å huske). 

 

Og da jeg kom ned til sentrum, (på vei til St. Hanshaugen). 

 

Så dro jeg en tur innom Gamlebyen da, med trikken vel. 

 

(For hu her bodde ikke så langt unna, der Oslo-leiligheten, til onkel Runar lå, mener jeg å huske. 

 

Hu fra Rimi Siggerud bodde vel et par kvartal, (eller noe), nærmere sentrum, mener jeg å huske. 

 

Noe sånt). 

 

Og da, så satt hu lyshåra fra Rimi Siggerud, i et vindu, i andre eller tredje etasje, i en leilighet, i en 

bygård der, da. 

 

(Eller om hu stod der). 

 

Omtrent som at hu var som en slags Tornerose, som var innesperret i et tårn, da. 

 

Og som ble holdt fanget av en drage, (eller noe sånt), kanskje. 

 

Så jeg måtte kaste nøklene hennes opp til henne da, (husker jeg). 

 

Og hu klarte vel å ta de imot, på det andre forsøket, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

(Noe sånt). 

 

Så da fikk jeg meg en sightseeing, til Gamlebyen og, på lørdagskvelden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn en gang, at hu fra Rimi Siggerud, hu gikk på bussen en gang, som jeg hadde gått 

på før henne, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Også gjorde hu et poeng av det, (husker jeg), at jeg hadde så spenstige bein, da. 

 

(Til og med etter kneoperasjonen min). 

 

For jeg brukte nok da antagelig den Levis 501-buksa, som Karl Henrik Burud, hadde fått låne, av 



meg, på personalfesten som jeg arrangerte, noen måneder før det her, da. 

 

Og da hadde jeg jo fulgt Axels råd, (da jeg kjøpte den buksa), og kjøpt en type bukse, som passet 

akkurat, sånn at man ikke behøvde å bruke belte, da. 

 

(Noe som var Oslo-moten da, sånn som jeg skjønte det, på Axel, ihvertfall). 

 

Og da ble hu blondinna fra Rimi Siggerud og Gamlebyen så imponert da, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

For jeg hadde vel ikke da like tynne bein, som jeg hadde, før jeg var i militæret, (tror jeg). 

 

For jeg husker det, at etter militæret, så var jeg litt stolt noen ganger, (på T-banen), når jeg satt ved 

siden av andre karer, som var omtrent like høye, som meg, da. 

 

For da kunne det faktisk hende, (husker jeg), at jeg hadde kraftigere bein, enn sidemannen, på T-

banen, da. 

 

(Husker jeg fra Furusetbanen, til Ellingsrudåsen, (må det vel ha vært), etter militæret, en gang). 

 

Og akkurat det, det skjedde nok rimelig sjelden, på tida før jeg var i militæret. 

 

(At jeg hadde kraftigere bein, enn sidemannen, på T-banen, (for eksempel), mener jeg). 

 

For jeg husker at fotballtreneren min, på Berger IL, (hvor jeg var knøttespiller, lilleputtspiller, 

småguttspiller og guttespiller), nemlig faren til Ole Kristian Skjellsbekk, i klassen min. 

 

Han sa det, på en trening, en gang. 

 

(På en trening hvor vi blant annet trente løpsteknikk. 

 

Noe som vel bare skjedde en gang, tror jeg). 

 

At jeg hadde en bra løpsteknikk, men at jeg mangla 'litt kjøtt på beina', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så før militæret, så pleide jeg alltid å ha rimelig tynne bein, da. 

 

Men etter militæret, så hadde jeg nok fått litt kraftigere bein, da. 

 

Men etter at jeg fikk den kneskaden, så har beina mine nok blitt litt tynnere igjen, da. 

 

(Ihvertfall innimellom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, etter at jeg ble butikksjef, på Rimi Nylænde, høsten 1998. 



 

Så skulle jeg kjøpe meg en ny mobil, eller noe, i Oslo sentrum, da. 

 

(Hvis ikke det her var en annen gang, da). 

 

Og da, så husker jeg det, at jeg så hu her blondinna, (fra Gamlebyen og Rimi Siggerud), krysse 

Storgata, (ved Gunerius der), sammen med to tøffe og barske arabere, i 30-åra, vel. 

 

Mens jeg prøvde å nikke til henne da, (siden jeg jo kjente henne igjen, fra Rimi Bjørndal). 

 

Men jeg klarte ikke å få noe øyenkontakt med henne, da. 

 

Så hu kjente meg kanskje ikke igjen, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

17. mai 1997, (må det vel ha vært). 

 

Så hadde jeg ikke noe sted å dra, husker jeg. 

 

Men jeg ble invitert på nabolagsfest, av søstera mi, i Tromsøgata, der da. 

 

(På det første stedet som hu bodde, i Tromsøgata. 

 

I en bakgård der, da). 

 

Og da var det en nabo der, som var litt pussa da, husker jeg. 

 

Og som begynte å prate om meg da, husker jeg, at jeg overhørte. 

 

Og han lurte på hvorfor jeg, som var så fin, rank, kjekk og sterk. 

 

Måtte tilbringe min 17. mai, sammen med sånn berme som dem, liksom da. 

 

(Sånn som jeg skjønte han, ihvertfall). 

 

Mens han nesten begynte å sippe, da. 

 

(Hvis ikke det her var 17. mai året før, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg kunne nesten ikke vise meg, i Tromsøgata der, da. 

 

Siden jeg så så kjekk, veltrent og vellykket ut da, etter militæret. 

 



For jeg gjorde de andre karfolka der deppa, da. 

 

Siden jeg så så fin og elegant ut da, (eller hvordan man skal forklare det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer forresten på, om det var der det ekteparet i Olsenbanden bodde, i Olsenbanden-filmene. 

 

(Hu mora til Fleksnes og han med jordmor-veska). 

 

Det første stedet, som Pia bodde, i Tromsøgata, der. 

 

(Der hvor jeg var på en sånn nabolagsfest, en 17. mai, en gang, i 1996 eller 1997). 

 

Hvis ikke det var noen i filmen 'Lasse og Geir', som bodde der, da. 

 

Hm. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at sommeren 1997. 

 

Så var jeg i bestemor Ingeborg sin 80-års dag, i Gurvika, i Nevlunghavn. 

 

(Som jeg har noen bilder av, på nettstedet mitt, under 'Om'). 

 

Og på den tida, så var jeg den eneste nestlederen, på Rimi Bjørndal. 

 

Så hu lave 'dundra' Hilde, (med mørkt krøllete hår), hu måtte være låseansvarlig der da, den ferien. 

 

Og den søndagen, som jeg kom hjem fra bestemor Ingeborg sin 80-års dag. 

 

Så måtte jeg ta bussen oppom Rimi Bjørndal da, husker jeg. 

 

For jeg måtte ta brød og melkebestillinga, da. 

 

Som Hilde skulle lese opp, når Bakers og meieriet ringte, mandag morgen, da. 

 

For Hilde klarte ikke å ta bestillinger, da. 

 

(For hu var så fersk som leder, da). 

 



Så hu klarte bare å låse, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og siden dette var en søndag kveld. 

 

Så var det halvtimes-ruter, på bussen. 

 

Og da, så tenkte jeg det, at jeg kunne gå litt ned i Slimeveien der, da. 

 

Til en annen bussholdeplass. 

 

Sånn at jeg slapp å stå og kjede meg. 

 

Og på vei ned Slimeveien der, da. 

 

Så møtte jeg en sint somalier, (var han vel). 

 

Som var rundt 20 år gammel, vel. 

 

Som pleide å handle, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Og han så stygt på meg, husker jeg, da jeg møtte han, i Slimeveien der, da. 

 

Og han hadde visst slåss med David Hjort på bussen og, en gang. 

 

Men jeg å huske, at David Hjort fortalte en gang seinere, vel. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dundre-Hilde, hu fortalte meg også det en gang, (husker jeg), at 'Rimi Bjørndalen', som Rimi sa, det 

var feil, da. 

 

(Selv om distriktsjef Anne-Katrine Skodvin omtrent alltid sa 'Bjørndalen', vel). 

 

Det het Bjørndal, (og ikke Bjørndalen), fortalte Dundre-Hilde da, (husker jeg). 

 

(Og hu sa vel det, at alle de som bodde der, sa 'Bjørndal', da. 

 

Noe sånt). 

 

Og Dundre-Hilde, hu fortalte meg også det en gang, (husker jeg), at grunnen til at Granbergstubben 



tidligere het Slimeveien, det var på grunn av at en gård, i nærheten, (som jeg ikke vet om finnes 

lengre), het Slime gård, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, jeg så på Wikipedia nå, at den veien opp til Rimi Bjørndal der, den heter Slimeveien enda. 

 

Og den veien som går parallelt, som rekkehus-blokkene ligger i. 

 

Den heter Granbergstubben da, (husker jeg). 

 

Men grunnen til at vi prata om Slimeveien og Granbergstubben. 

 

Det trodde jeg var fordi, at Slimeveien hadde bytta navn, til Granbergstubben. 

 

Men, det er mulig at jeg misforstod hu Dundre-Hilde i 1996 eller 1997, (eller noe da). 

 

Og at det bare var Rimi Bjørndal, som bytta addresse, fra Slimeveien til Granbergstubben. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En kveld, etter at vi hadde gjort opp kassene, på Rimi Bjørndal. 

 

Så låste jeg butikken, da. 

 

Og gikk ut fra butikken sammen med Dundre-Hilde og Vanja Bergersen, som begge hadde sitti i 

kassa vel, den dagen. 

 

Og da, like utafor personalutgangen, til butikken der. 

 

(Et sted som lå rimelig bortgjemt til, for å si det sånn). 

 

Så 'dundra' plutselig Dundre-Hilde på meg da, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo et dårlig kne. 

 

Men likevel så klarte jeg å ta et selvforsvars-knep, som jeg hadde lært i Geværkompaniet, på hu 

Dundre-Hilde, da. 

 

Men Dundre-Hilde, hu hadde et så lavt tyngdepunkt, da. 

 

Så hu gikk ikke i bakken, da. 



 

Men jeg kunne nok fått henne i bakken, hvis jeg hadde lagt litt mer av vekta mi, oppå henne, da. 

 

For det var liksom sånn, at jeg fikk Dundre-Hilde til å miste fotfestet da. 

 

Også stod jeg liksom og vippet på henne der, da. 

 

Men hu vippa ikke så mye, at hu gikk i bakken, liksom da. 

 

For da måtte jeg nok ha lagt ganske mye av vekta mi, oppå henne, (tror jeg). 

 

Siden hu var ganske rund og brei, da. 

 

Og da er det mulig, at jeg selv også hadde fulgt med henne, ned i bakken, og landa oppå henne da, 

(muligens). 

 

Og det hadde kanskje blitt litt vel intimt og sånn. 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 

 

Så jeg lot henne få tilbake balansen, da. 

 

Istedet for å risikere å lande oppå henne, på bakken, da. 

 

Og jeg tenkte vel at jeg måtte være snill, siden jeg var sjef der da, liksom. 

 

Men hvorfor Dundre-Hilde angrep meg, det veit jeg ikke. 

 

Men kanskje hu var litt lesbisk og ville imponere Vanja Bergersen? 

 

Hva vet jeg. 

 

Vanja Bergersen sa ihvertfall til Dundre-Hilde, (etter det her angrepet), at 'du sleit litt der', (eller noe 

sånt), mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det gjaldt Vanja Bergersen, så glemte jeg det prinsippet mitt, om å ikke blande 'business and 

pleasure', (husker jeg). 

 

For jeg ba henne med ut på kino, en gang, (må jeg innrømme). 

 

Men det var kanskje fordi at jeg var litt nedfor, etter kneoperasjonen min, da. 

 

Og på den tida, så var hu Vanja Bergersen, så hyggelig, da. 

 

Mens hu satt i kassa ovenfor meg, da. 

 



Men hu kunne ikke bli med på kino, da. 

 

For dette var midt i eksamensstria hennes da, (husker jeg). 

 

Så jeg tulla kanskje litt og, (må man vel si). 

 

Siden jeg jo spurte henne om det, selv om jeg jo hadde fått med meg det, at hu var nervøs, på grunn 

av alle eksamenene sine, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Vanja Bergersen, hu flytta etterhvert til Uranienborg, (eller noe sånt), bak slottet, (mener jeg å 

huske). 

 

Og Vanja Bergersen, hu jobba for Kari Jaquesson også, husker jeg, at hu fortalte meg, på bussen en 

gang, (var det vel). 

 

Som aerobic-instruktør, da. 

 

Og Vanja Bergersen, hu ville det, at jeg skulle ta med meg Axel, (som hu vel hadde hørt om 

kanskje), ned til Kari Jaquesson, (på Aker Brygge vel), for å være med i aerobic-klassen, til Vanja 

Bergersen, en gang, da. 

 

Men det gadd jeg engang å spørre Axel om, husker jeg. 

 

For det syntes jeg at virka for flaut, da. 

 

For aerobic var ikke noe for karer da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

(Selv om Ove faktisk var med, i aerobic-NM, for menn, en gang, tidligere på 90-tallet, må det vel 

ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vanja Bergersen, hu hadde også lyst til å bli med meg, å skyte med AG3. 

 

(Husker jeg, at hu foreslo, på bussen ned til sentrum, en gang). 

 

For jeg hadde vel fortalt henne, at jeg var i Heimevernet, da. 

 

Og jeg kunne godt ha tatt henne med på det. 

 

Men jeg kjente ingen i Heimevernet så bra, da. 

 



Og jeg visste ikke hvordan jeg skulle få tak i AG-skudd. 

 

For jeg kunne jo ikke ta av de 200 skuddene, som jeg hadde hjemme. 

 

For den pakken skulle man ikke åpne, liksom. 

 

Og det ville blitt litt rart, å dratt på noe sånt, bare for ei dame, liksom. 

 

Siden dette var noe med Heimevernet, da. 

 

Da måtte det ha vært sånn, at jeg dro dit først selv, av egen interesse. 

 

Og så tok med, (for eksempel), Vanja Bergersen dit, da. 

 

Men nå var det ikke sånn, at jeg pleide å dra til forskjellige skytebaner, i Oslo, for å skyte med AG-

en min. 

 

Så da ble det litt dumt, hvis jeg skulle begynne med det, fordi at Vanja Bergesen ønsket det, (syntes 

jeg). 

 

Så det sa jeg til henne det, at det ikke funka da, dessverre. 

 

(Noe sånt). 

 

For det syntes jeg at hadde blitt litt dumt, da. 

 

For jeg visste ikke engang hvor en eneste skytebane, i Oslo, lå da. 

 

Så det hadde blitt som et stort prosjekt for meg, da. 

 

Og som hadde tatt mye tid, da. 

 

(Noe som jeg ikke hadde så mye av). 

 

Og jeg kjente ingen Heimevernsfolk heller, liksom. 

 

(Som jeg kunne ha spurt om råd, angående de her tingene). 

 

Hvis ikke, så kunne jeg godt ha tatt henne med på det, liksom. 

 

Men det hadde kanskje virka litt useriøst også. 

 

Ovenfor Heimevernet, mener jeg. 

 

Hvis jeg plutselig dukka opp, for å øvelsesskyte, med ei dame, fra jobben. 

 

Fordi at hu ville det liksom. 

 

Og ikke fordi at det var noe jeg pleide å drive med selv, da. 

 

Det er mulig. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Og etter at jeg kom ned til sentrum igjen, fra Rimi Bjørndal, den søndagen, som jeg hadde tatt 

melke- og brødbestillinga, for hu Dundre-Hilde, da. 

 

Så var jeg jo i sentrum liksom, da. 

 

Og så tenkte jeg vel på hva jeg skulle kjøpe til middag, da. 

 

For vanligvis, så pleide jeg å kjøpe noe, i en eller annen butikk, på St. Hanshaugen, da. 

 

Men jeg tok jo da 71-bussen ned til sentrum, (må det vel ha vært). 

 

Så da bestemte jeg meg for det, å kjøpe en kebab, ved Stortorvet der da, (husker jeg). 

 

Der han Ellingsrudåsen-karen, som jeg hadde vært ute og festa med, på byen en gang. 

 

For han var sammen med venninna, til hu Elisabeth, fra Bærum, som jeg var sammen med da, (må 

man vel si). 

 

(Selv om jeg bare traff henne et par ganger. 

 

På nyåret 1995. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4, vel). 

 

Han Ellingsrudåsen-karen, han pleide jo å kjøpe kebab, på den kebabsjappa, mellom Stortorvet og 

Karl Johan der. 

 

Så jeg kjøpte meg en kebab der, da. 

 

Og tok med meg den hjem vel. 

 

Og det var jo en digg middag, på en varm sommerkveld, (må man vel si). 

 

Så etter det her, så hendte det, at jeg istedet for å lage mat hjemme. 

 

Begynte å kjøpe med meg, for eksempel, en kebab, da. 



 

På veien hjem fra jobben. 

 

For det var så lite kjøkken, i Rimi-leiligheten der. 

 

Og jeg var vel ikke så glad, i å vaske opp, og sånn, da. 

 

Og en kebab kosta ikke så mye mer, enn for eksempel å kjøpe koteletter, da. 

 

Det ble vel omtrent den samme prisen. 

 

Men det var jo kjøtt i kebaben, (som ga proteiner da, som musklene trenger). 

 

Og det var jo salat i kebaben og. 

 

Så jeg syntes at det ble like greit, å kjøpe med meg, en kebab eller burger, hjem da, etterhvert. 

 

Og noen ganger også en frossenpizza, (hvis jeg var ekstra sulten), som jeg steika i den steikovnen, 

som hadde en løs glassplate, da. 

 

Men som var mulig å bruke, i en del år, likevel, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Grunnen til at jeg kaller Hilde fra Rimi Bjørndal, for Dundre-Hilde. 

 

Det er fordi, at jeg har jobbet sammen med, så mange Hilde-er. 

 

Det er Hilde fra Matland/OBS Triaden, (hu som lærte meg opp, i kassa der). 

 

Også er det Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud. 

 

Også er det Hilde fra Rimi Munkelia. 

 

Også er det Dundre-Hilde. 

 

Som jeg kanskje heller kan kalle for Rimi Bjørndal-Hilde. 

 

Også var det også ei Hilde, da jeg begynte å jobbe, som butikksjef, på Rimi Nylænde, høsten 1998. 

 

Og hu kan man kanskje kalle for Nordstrand-Hilde. 

 

(Siden hu bodde i retning av Nordstrand der. 

 

Hvis man kjørte, fra Rimi Nylænde. 

 



Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Og ikke så lenge etter, at jeg begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal. 

 

Så overhørte jeg det, (husker jeg), at Irene Ottesen og Unni, prata om meg, da. 

 

Unni spurte Irene Ottesen, om hvorfor jeg jobba der. 

 

Og Irene Ottesen sa at, 'fordi han er flink', (eller noe sånt). 

 

Og det var litt spesielt da, husker jeg, å overhøre den her pratinga. 

 

Så hu Unni, hu likte nok ikke meg da, (hvis jeg skulle gjette, ihvertfall). 

 

Men det skjønner jeg kanskje litt og. 

 

For Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen. 

 

De klagde så mye på de ansatte, da. 

 

På den tida, som jeg begynte der. 

 

Så jeg var rimelig streng da, mot de ansatte der. 

 

Siden Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen hadde klagd så fælt, på den gjengen, som jobba der, på 

den tida, som jeg begynte der. 

 

Og bedt meg om å hjelpe dem, med å 'ta' dem da. 

 

(Eller hvilket uttrykk de brukte igjen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 4. 

 

Og hu Liv fra Rimi Karlsrud. 

 

(Som seinere ble butikksjef, på Rimi, i Grenseveien). 

 

Hu var innom Rimi Bjørndal, for å hente noen varer, (eller hva det kan ha vært). 



 

Ihvertfall så prata jeg såvidt med henne da, husker jeg. 

 

Like etter at jeg hadde begynt, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Og da sa hu det, at hu hadde hørt det, at jeg jobba gratis der, da. 

 

Mens jeg egentlig var sjukmeldt, da. 

 

Og hu lurte på hva det kom av, da. 

 

Men det var jo fordi at butikksjef Kristian Kvehaugen, hadde vært så desperat, etter at jeg skulle 

begynne å jobbe der raskt. 

 

For Anne-Katrine Skodvin, hu hadde jo sendt meg, for å prate med lederne på Rimi Bjørndal, om en 

ny jobb som assistent der, mens jeg fortsatt var sjukmeldt. 

 

(Noe som vel la en del press på meg, må man vel si). 

 

Og da var det så mye å gjøre på Rimi Bjørndal da, klage Kristian Kvehaugen. 

 

Og jeg hadde jo kjeda meg rimelig mye, mens jeg var sjukmeldt. 

 

Og jeg var også litt nedfor da, av å bare sitte aleine hjemme, etter kneoperasjonen min da, (husker 

jeg). 

 

Så jeg syntes egentlig at det var greit, å begynne å jobbe litt tidlig, etter kneoperasjonen. 

 

For dagene mine ble rimelig lange, når jeg bare satt hjemme aleine, i Rimi-leiligheten min, da. 

 

For det her var jo også før jeg fikk meg internett, da. 

 

Så jeg hadde bare noen litt kjedelige bøker, (må man vel si), å lese i, da. 

 

Så jeg svarte vel ikke noe, da Liv fra Rimi Karlsrud beskyldte meg, for å jobbe gratis, da. 

 

For jeg visste ikke at hu var i LO, (eller hva hu var). 

 

Men det passa seg bare sånn da, etter kneoperasjonen. 

 

For jeg tenkte på karrieren min, da. 

 

Men jeg hadde ikke forestilt meg at det skulle bli spredd, at jeg jobba noen vakter, i kassa, på Rimi 

Bjørndal, mens jeg fortsatt var sykmeldt. 

 

Så hvordan hu Liv, fra Rimi Karlsrud, visste om det her, det veit jeg ikke. 

 

Men jeg tenkte altså ikke så langt, som på det, at noen i Rimi, ville se negativt på dette. 

 

For jeg ville bare hjelpe butikken jeg jobba i, til å gå bra, da. 

 

Og jeg regna med det var greit, at jeg satt litt i kassa, selv om jeg var sjukmeldt. 



 

For jeg var jo sykmeldt, for å ikke belaste kneet, da. 

 

Og det gjorde jeg jo ikke, hvis jeg satt i kassa, da. 

 

Så derfor regna jeg med at det ikke var noen 'big deal' liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 38: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

En morgen, på bussen, til Rimi Bjørndal. 

 

(Ikke så lenge etter at jeg hadde skrota HiAce-en, vel). 

 

Så var det ei ung mørkhudet dame, som så litt på meg, da jeg gikk av bussen, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

Og da jeg gikk for å låse meg inn i butikken, så fulgte hu etter meg, på litt avstand, da. 

 

Og det viste seg at dette var den nye vaskedama, Hava Özgyr, (ei kurdisk dame, fra Tyrkia). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det hadde nemlig vært sånn, noen få måneder før det her, (var det vel). 

 

At ei lyshåra dame, i 30-40-åra, vel. 

 

Hu hadde kontakta meg, (på en vakt jeg jobba som eneste leder), på Rimi Bjørndal, og sagt at hu 

visste om et billig vaskefirma. 

 

Jeg sa det, at jeg kunne si fra videre, til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

(For jeg regna med at det var hu som hadde med det her å gjøre, da). 

 

Noe jeg gjorde, da. 

 

Og hu inngikk vel en avtale med det her nye vaskefirmaet, som het Kvalitetsrengjøring vel, (hvis 

jeg skjønte det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og butikksjef Kristian Kvehaugen, han ansatte så Hava Özgyr i butikken, husker jeg. 

 

For dette må vel ha vært i 1997. 

 

Og Norge var ikke lenger inne i den samme nedgangsperioden, som landet hadde vært inne i, i 

1993, (da jeg var ferdig i militæret). 

 

Så det begynte å bli vanskeligere og vanskeligere å få tak i medarbeidere, til å jobbe, i Rimi-

butikkene, da. 

 

Noe vi merka mye til, på Rimi Bjørndal, (må jeg si). 

 

Og vi måtte nesten dulle med medarbeiderne til tider, da. 

 

For å få tak i noen som kunne jobbe, i kassa og sånn, da. 

 

Sånn at det ikke ble kaos i butikken, da. 

 

Og vi måtte noen ganger tilby dobbelt lønn, og sånn, mener jeg å huske. 

 

Og Kristian Kvehaugen fikk til og med ei fra Manpower til å jobbe der, en gang. 

 

Ei som skar seg i fingeren og måtte gå til legen. 

 

På samme måte som Kristian Kvehaugen selv hadde gjort det, (også på spiserommet), noen 

måneder tidligere, eller noe sånt, (mens Irene Ottesen fremdeles jobba der, mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg jobba jo alle seinvaktene, i et år eller to, på Rimi Bjørndal. 

 

(Etter at Irene Ottesen, slutta der). 

 

Så jeg jobba sammen med kjempemange butikkdamer da, fra masse forskjellige land. 

 

(Etterhvert som den gjengen, som hadde jobba der, da jeg begynte, slutta da. 

 

Av forskjellige grunner. 

 

De skulle ved studere og sånn, på UIO, og syntes kanskje ikke at Rimi Bjørndal var en kul nok 

arbeidsplass, da. 

 

Hvem vet). 

 



Og hu Hava Özgyr, hu var vant til å vaske i butikken. 

 

Så hu kunne jeg bruke på gølvet da, husker jeg. 

 

For Kristian Kvehaugen, han ansatte bare unge damer. 

 

Så det var ikke noen sterke karer, som jobba seinvaktene der, liksom. 

 

Men Hava Özgyr, hu var flink i frukta, husker jeg. 

 

Og jeg lærte henne å ta frukta, sånn som jeg selv lærte å ta frukta, på det kurset hos Gartnerhallen, i 

1995, (må det vel ha vært), mens jeg jobba på Rimi Nylænde. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og der lærte jeg jo det, at jeg måtte ta ut den frukta, som jeg ikke ville ha kjøpt selv. 

 

Og det ba jeg hu Hava om å gjøre og, da. 

 

Og da husker jeg det, at Kristian Kvehaugen, han klagde på Hava, en gang, som distriktsjef Anne-

Katrine Skodvin, også var der, da. 

 

På at hu Hava kasta for mye frukt da, (var det vel). 

 

Og da viste hu Hava noe dårlig frukt, til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (husker jeg), og spurte 

henne, om hu ville ha kjøpt den frukta. 

 

Og det ville ikke Anne-Katrine Skodvin da, husker jeg, at hu svarte. 

 

Så Hava, hu var flink til å prate for seg og, da. 

 

Og lærte ting raskt, da. 

 

Så hu ble raskt en nøkkelmedarbeider, (må jeg vel si), på Rimi Bjørndal, da, (i 1997, må det vel ha 

vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg la kanskje litt vel mye press, på hu Hava, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

For jeg var jo under press selv. 

 

(Om at vi måtte få satt opp varer, osv). 

 

Men jeg hadde vel lært, på kurs osv., at frukta var viktig. 

 

For kundenes syn, på butikken. 

 



Så jeg prøvde også å prioritere frukta litt, da. 

 

(Noe som ikke var like vanlig, i 1997, som noen år seinere, vel 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så hu Hava, hu måtte være tredjemann i kassa da, (husker jeg). 

 

Mens hu tok frukta, da. 

 

For da fikk jeg så god oversikt, over fjerdemann, da. 

 

(Og jeg pleide vel også å ta vare på kassanøkkelen, til fjerdemann. 

 

Sånn at første og andremann, i kassa, ikke skulle få fjerdemann, til å sette seg i kassa, for eksempel, 

da). 

 

Og fjerdemann, det var ei dame som satt opp varer, som lå spredd på gulvet, opp i hyllene, da. 

 

(Og fjerdemann begynte da å jobbe ved inngangen. 

 

For inngangspartiet er viktig, for kundenes syn på butikken, da. 

 

Så derfor begynte vi å sette opp varer ved inngangspartiet, (hvor det forresten stod ganske lette 

varer, som kaffe og sånn da, som unge damer også klarte å sette opp da, liksom). 

 

Sånn at butikken skulle virke mindre rotete, da). 

 

Men Hava klagde, (ihvertfall en gang), husker jeg, på at det ble mye flying, mellom kassa og frukta, 

da. 

 

Men hvis jeg skulle latt fjerdemann, (i kassa), tatt frukta, så hadde det kanskje ikke blitt satt opp så 

mye varer da, fryktet jeg. 

 

(Selv om det er mulig, at jeg ga meg på dette, etterhvert. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, må jeg innrømme). 

 

For jeg selv spredde alle tørrvarene, (unntatt småvarene), to dager i uka, da. 

 

Og satte opp kjølevarene, to dager i uka. 

 

Mens jeg også måtte ta tipping, retur, rydde lageret, tømme papp-pressa, ta flaskebordet og 

administrere vaktskifter, pauser, kassaoppgjør, tippe-oppgjør og utpasseringer, osv. 

 

Og jeg tok også alle Hakon-bestillingene, da. 

 

(Og når vi begynte med salat-poser, så fikk jeg også ansvaret for de, da. 

 

For å sette ut og bestille de, da. 

 

For den salatkjøledisken, den ble satt ved ostedisken der, da. 



 

Hvor jeg pleide å stå og sette opp kjølevarer, to dager i uka, da. 

 

Istedet for å ha det stativet i frukta, hvor det kanskje hørte mer hjemme. 

 

Og salatbestillingen, den hørte vel kanskje mer naturlig sammen med fruktbestillinga, og. 

 

Men jeg fikk ansvaret for de nye salatposene og da, husker jeg. 

 

Enda jeg hadde alle Hakon-bestillingene, (og masse annet), fra før. 

 

Og også ukesoppgjøret, for tippinga, hver mandag, som det første jeg gjorde, på mandager, da). 

 

Så jeg hadde nok å gjøre, da. 

 

For Rimi Bjørndal, det var en stor butikk, som pleide å få rundt 15-20 bur med varer, fra Hakon, to 

ettermiddager i uka, da. 

 

(På mandager og onsdager, var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens jeg spredde tørrvarer, (på mandager og onsdager). 

 

Og mens jeg satte opp kjølevarer, (på tirsdager og torsdager). 

 

Så ble jeg ofte avbrutt da, siden det ofte ble retur osv., da. 

 

Og jeg måtte også stresse, for jeg måtte rekke å ta, (og sende), Hakon-bestillinga, før butikken 

stengte da. 

 

Jeg husker at jeg tok kjølevare-bestillinga, rett etter at jeg satt opp kjølevarene, liksom. 

 

Så var jeg ferdig med kjølevarene, liksom. 

 

Og da var det velfylt og shina, i ostedisken. 

 

For jeg var jo 'ostesjef', på Rimi Nylænde, fra 1994. 

 

Så jeg hadde fortsatt litt stolthet, i at ostedisken, så bra ut, da. 

 

Ihvertfall to dager i uka, da. 

 

Så jeg shina ostedisken etter å ha satt opp varene, da. 

 

(Og også smør, pålegg-salater og de andre kjølevarene, som vi fikk fra Hakon, da). 

 

Og så rydda jeg kjølevarer-lageret. 



 

For jeg hadde et lite ost/smør/fisk-lager, inne på melkekjøla, i en hylle der, da. 

 

Og så skreiv jeg opp lagerbeholdninga, da. 

 

Og så bestilte jeg nye kjølevarer, før butikken stengte, da. 

 

(Mens jeg hele tiden ble avbrutt av retur og sånn, da). 

 

Det var rutinen min, på tirsdager og torsdager ihvertfall, (husker jeg). 

 

Fra Irene Ottesen slutta, på Rimi Bjørndal. 

 

Våren 1997, (var det vel kanskje). 

 

Og fram til jeg ble butikksjef på Rimi Nylænde, høsten 1998. 

 

(For jeg jobba jo bare seinvakter, (med veldig få unntak, sånn som jeg husker det, ihvertfall), på de 

vanlige hverdagene, som jeg jobba, da. 

 

I den her tidsperioden. 

 

Fra våren 1997 til høsten 1998, da). 

 

(For på lørdagene, så jobba jeg fra 7.30 til 19, da. 

 

Husker jeg. 

 

For den første bussen, til Bjørndal. 

 

Den var ikke framme før klokka 7.30, på lørdagene, på den her tida, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

At på den tida, som jeg jobba, som den eneste assistenten, på Rimi Bjørndal. 

 

Så stengte Rimi Klemetsrud. 

 

For den butikken skulle legges ned, da. 

 

For de skulle bygge et nytt senter der. 

 

Og den nye Rimi-butikken, den ble hetende Rimi Mortensrud, da. 

 

Så vi fikk en god del flere kunder da, på den her tida, (som Mortensrud Senter, ble bygget). 

 



Og vi fikk også to medarbeidere, fra den nedlagte Rimi Klemetsrud, husker jeg. 

 

Og det var Shomaila Butt, (ei ung dame fra Pakistan vel), og Kamal, (ei ung dame fra India vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På assisterende butikksjef-båtturen, til Rimi, våren 1998. 

 

Så var det med to folk, som jeg hadde jobba sammen med, på Rimi Bjørndal, husker jeg. 

 

Og det var Merete, (ei kjempesvær dame, fra Follo), som var en ny assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Og hu begynte vel der, et drøyt halvår, etter at Irene Ottesen slutta, vil jeg tippe på. 

 

Altså, Irene Ottesen slutta vel våren 1997. 

 

Og Merete begynte vel like før jul 1997, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og David Hjort, han var også med på assisterende butikksjef-båtturen, våren 1998, husker jeg. 

 

Han begynte å jobbe på Rimi Bjørndal, like før jul, 1997, (mener jeg å huske). 

 

Og han ble assistent, på Rimi Ljabru, cirka et halvt år seinere, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



PS. 

 

Det var også sånn, på Rimi Bjørndal. 

 

(Etter at Irene Ottesen slutta). 

 

At jeg fikk med de unge damene, som jobba deltid, om kvelden. 

 

Til å bli med på en ordning, når det gjaldt hvordan arbeidet ble organisert. 

 

For at jeg skulle klare å beholde kontrollen og oversikten, da. 

 

Siden jeg var den eneste lederen, på seinvaktene. 

 

Og alle de unge damene, de fikk en fem-minutters pause, da. 

 

Rundt klokka 18, da. 

 

For de begynte å jobbe klokka 16. 

 

Og butikken stengte klokka 20, da. 

 

Og etter pausen, så roterte vi om på arbeidsoppgavene, husker jeg. 

 

For det var også noe med arbeidsmiljøloven, da. 

 

Og folk likte vel å drive med forskjellige arbeidsoppgaver også, tror jeg. 

 

Og da, så var det ofte Therese Gulliksen, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), som var fjerdemann, 

etter pausen. 

 

Og da tok hu melkekjøla da, husker jeg. 

 

Hu rydda, fylte på og telte melka, da. 

 

Og det var det jeg som lærte henne opp til å gjøre, da. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

For hu var ei russejente da, for å si det sånn. 

 

Hu må vel ha vært russ 98, (mener jeg å huske). 

 

Så hu dreiv og tok melkekjøla, rundt våren 98, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og det samme med Shomaila Butt, (fra Rimi Klemetsrud). 

 

Hu klarte også å ta melkekjøla, husker jeg. 

 

Og den medarbeideren, som hadde vært tredjemann, før pausen, den ble andremann etter pausen, 



vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og den medarbeideren, som hadde vært førstemann før pausen, den ble fjerdemann etter pausen, 

(og tok melka), da. 

 

Og den medarbeideren, som hadde vært fjerdemann før pausen, (og satt opp varer), den ble 

førstemann etter pausen, da. 

 

Og den medarbeidere som hadde vært andremann, før pausen, ble vel tredjemann, etter pausen, og 

satt vel opp varer da, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og den her ordningen funka ganske greit, sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Så selv om det var fire kassadamer, som jobba, (og som de fleste av, var ganske ferske, i butikk), så 

funka det ganske greit, vel. 

 

Selv om Rimi Bjørndal var en veldig masete butikk, da. 

 

Siden det var lav snitthandel og mye flaskepant, osv. 

 

Så den butikken måtte liksom temmes, da. 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Fra assisterende butikksjef-båtturen, våren 1997, forresten. 

 

(Den dagen Irene Ottesen og meg møtte, (eller ihvertfall så), Rimi-Hagen, (utafor Hakon sitt 

hovedkontor), noen få timer tidligere, som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så husker jeg det, at Terje Sjølie, som da jobba som assistent, på Rimi Ljabru, vel. 

 

Han stod og tagg distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, ombord på sightseeing-båten, da. 

 

(Som om hu var mora hans, omtrent). 

 

Om han kunne få slippe unna den båtturen, (må det vel ha vært). 

 

For han ville så gjerne se privatlandskampen mellom Norge og Brasil, da. 

 

(Den kampen som Tore Andre Flo gjorde det så bra i. 



 

At han seinere ble kalt for 'Flonaldo', vel). 

 

Og da tror jeg at Terje Sjølie fikk lov til det. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Så Rimi-Hagen, han kom ikke på jobb, før i 11-12-tida, (eller noe sånt), da. 

 

(Eller cirka en time før det her assisterende butikksjef-møtet startet, da. 

 

Og det var vel i 12-13-tida, hvis jeg skulle tippe. 

 

Noe sånt). 

 

Den dagen som Norge slo Brasil 4-2, i en treningskamp. 

 

Og det var 30. mai 1997, så jeg, på Wikipedia. 

 

(Hvis ikke Rimi-Hagen hadde vært ute og spist lunsj, eller noe sånt, da). 

 

Så Irene Ottesen, hu jobba altså på Rimi Bjørndal, fram til like før sommerferien, i 1997, da. 

 

For Bjørndal-Hilde måtte jo trå til som leder, på Rimi Bjørndal, sommeren 1997, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et av de siste kapitlene). 

 

Og det må nok ha vært fordi at Irene Ottesen ble ambulerende butikksjef, på den her tida, da. 

 

(Er jeg ganske sikker på, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 39: Bestemor Ingeborg sin 80-års dag 

 

Sommeren 1997. 

 

Så dro mora mi med Pia, Daniel og meg, til Nevlunghavn, husker jeg. 



 

Vi skulle i bestemor Ingeborg sin 80-års dag. 

 

Og mora vår hadde leid rom til oss, på gjestgiveriet, nede ved havna, i Nevlunghavn, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi tok toget, fra Oslo til Larvik. 

 

Og fra Larvik, så tok vi en drosje, til Nevlunghavn. 

 

Mora mi eller Pia nevnte at selskapet til bestemor Ingeborg, skulle være, i Gurvika. 

 

Og jeg begynte å prate om det, at det var der, som de 'hemma' folka egentlig holdt til, da. 

 

(For jeg huska jo, at jeg var med Frode Kølner og faren, og besøkte tanta til Frode Kølner der, på 

70-tallet. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og da jeg nevnte ordet 'hemma', så klikka drosjesjåføren, (husker jeg). 

 

For han hadde en datter, (eller noe), som pleide å bo der da. 

 

(Etter at vi hadde måttet vente lenge, på drosje i Larvik, vel. 

 

Enda det vel var drosjer der. 

 

Så det var kanskje noe lureri? 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia ba meg forresten om å kle på Daniel, (som bare var to år gammel), husker jeg, på gjestgiveriet 

der. 

 

Og da gjorde jeg det, selv om det vel ble litt rart. 

 

Men jeg var kanskje litt for mye i Rimi Bjørndal-verdenen, da. 

 

Så jeg visste kanskje ikke hva jeg skulle si til Pia, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når vi kom opp til Gurvika der, så husker jeg at vi møtte vår kusine Rahel, fra Sveits der. 

 

Rahel hadde også med en pen venninne, fra Berlin eller Sveits. 

 

(Selv om hu kanskje hadde litt kort hår). 

 

Og Sophia Legind, (som hadde vært på besøk hos bestemor Ingeborg, samtidig som meg, som 

ungjente, sommeren 1990, (som jeg har skrevet om i Min Bok 2), var også der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Festen var ganske kjedelig da, (sånn som jeg husker det). 

 

Jeg hadde vært på sommerferie i Hellas, (på Thassos), tidligere denne sommeren. 

 

Så jeg hadde med en halvflaske Vikingfjord-vodka. 

 

Som jeg hadde kjøpt to av vel. 

 

På tax-free-en, på Gardermoen, før flyet mitt gikk, da. 

 

(For der hadde de så billige 0.5 liters plastflasker. 

 

Med 50% Vikingfjord-vodka, (var det vel). 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Som jeg hadde kjøpt med, for å liksom ha en bar, på hotellrommet, nede i Syden, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og tante Ellen, hu hadde en mannlig bekjent der, som var fra Steiner-skolen i Moss, vel. 

 

Og tante Ellen, hu hadde fått snusen i det, at jeg hadde tatt med vodka, da. 

 

(Kanskje Pia hadde sagt det). 

 

Så tante Ellen, hu nevnte det, under middagen, at hennes Moss-venn, (som jeg ikke hadde møtt før 

vel), også kunne tenke seg en knert vodka, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter middagen, så dukka det opp en kar, som ikke hørte til der, husker jeg. 

 

Og det var en fra Sande(!) 

 

Nabobygda til Berger. 

 

(En som hadde campingvogn på Oddane Sand kanskje. 

 

En campingplass som ligger rett over en ganske liten fjellknaus, fra Gurvika der, da). 

 

Og han hadde visst forvilla seg inn på de 'hemma' sitt territorium, da. 

 

Og lurte på hva som foregikk, i Gurvika, da. 

 

Og Pia og jeg, vi stod vel utafor forsamlingshuset der, da. 

 

For Pia skulle kanskje ta seg en røyk. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da vi hørte at han 'inntrengeren' var fra Sande. 

 

Da stakk jeg og henta tre glass, da. 

 

For jeg var jo nesten fra Sande selv. 

 

Ihvertfall fra nabobygda. 

 

Så da fikk han fra Sande en knert vodka da, (husker jeg). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og da jeg skulle hente tre glass, i kjøkkenet, i forsamlingshuset, i Gurvika, der. 

 

Så klikka nesten tante Ellen, (husker jeg). 

 

Og spurte om hva jeg skulle med tre glass, (og sånn), da. 

 

Hu lurte vel på hvem som skulle ha det tredje glasset, (tror jeg). 

 

Kanskje hu var redd for at Rahel eller en av venninnene hennes, skulle få en drink? 

 

Men de utenlandske jentene, de var jo i 18-19-årsalderen. 

 

For Rahel er vel født det samme året som Axel. 



 

Nemlig i 1978. 

 

Så Rahel og venninnene hennes, de var vel nesten 20 år gamle, (på den her tida), vil jeg vel tippe 

på. 

 

Så hvis en av de fikk seg en knert vodka, så var vel ikke det så spesielt. 

 

Men tante Ellen skulle liksom kontrollere meg der da, (virka det som). 

 

(Enda jeg bare hadde sett tante Ellen, en håndfull ganger, før det her, da. 

 

Så jeg kan ikke si at jeg kjente henne så bra, liksom. 

 

Så jeg var nok kanskje litt avventende, når jeg hadde med henne å gjøre, da. 

 

Siden jeg ikke kjente henne så bra da. 

 

For jeg hadde vel bare sett tante Ellen, to ganger tidligere, på 90-tallet. 

 

(Nemlig på det middagsselskapet, på Grunerløkka, mens jeg var i Geværkompaniet. 

 

Og sommeren 1990, da Rahel, Ellen og Sophia Legind, var på besøk hos bestemor Ingeborg, 

samtidig med meg, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Onkel Martin var også i bursdagen til bestemor Ingeborg. 

 

Sammen med sin datter Liv-Kristin. 

 

Men de satt mest for seg selv, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg prata ikke noe særlig med Martin da, sånn som jeg husker det. 

 

Siden han satt med sin unge datter, på fanget, sikkert. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fikk heller ikke noe kontakt med Rahel og venninnene hennes, under dette selskapet. 

 

(Selv om jeg satt ved siden av Sophia Legind, under middagen). 



 

Så det var nok derfor, at jeg syntes at det var artig, at en kar fra Sande dukka opp der, da. 

 

For jeg følte meg nok ikke så hjemme der, da. 

 

Siden folka der virka så asosiale da, (eller hvordan man skal forklare det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og maten vi fikk der. 

 

Det var vel antagelig ørret, (eller noe), tror jeg, hvis jeg skulle tippe. 

 

For bestemor Ingeborg pleide ofte å servere fisk, da. 

 

På bursdagene sine, i Nevlunghavn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, (altså søndagen). 

 

Så skulle vi på stranda, i Gurvika, da. 

 

(For bestemor Ingeborg hadde vel leid de hemma sitt sted, for hele helgen, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Dette var kanskje ute i august, (eller noe). 

 

Siden jeg allerede hadde vært i Syden, denne sommeren, da. 

 

Og jeg husker det, at Pia sa det, når vi gikk fra gjestgiveriet der. 

 

At hu hadde så lyst på grillet kylling. 

 

Så Pia ville at jeg skulle kjøpe med en halv kylling til henne, i matbutikken, like ved gjestgiveriet 

der, da. 

 

(Der hvor Pia og jeg hadde spilt på et fotballspill, på 70-tallet. 

 

Som stod rett utafor den butikken cirka, da). 

 

Og da jeg gikk inn i den matbutikken. 

 



Så stod det ei pen tenåringsjente, aleine i ferskvareavdelingen der, husker jeg. 

 

Og jeg ba om en halv kylling, da. 

 

Men hu jenta klarte ikke å ta ut kyllingen, da. 

 

Men jeg hadde jo jobba i ferskvareavdelingen, på OBS Triaden, noen år før det her, da. 

 

Så jeg måtte hjelpe hu pene tenåringsjenta, med å ta ut kyllingen, og dele den, da. 

 

(Og uten at jeg veit hvorfor de tulla sånn, i den matbutikken. 

 

Hva dreiv de som jobba der med, liksom. 

 

Siden de hadde latt ei pen jente, som ikke hadde peiling på jobben sin, stå aleine i 

ferskvareavdelingen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom opp til Gurvika der. 

 

Så var det vel sånn, at vi stod og prata litt, ikke så langt unna inngangen der. 

 

(Med tante Ellen, eller noe sånt). 

 

Og da, så begynte Daniel å løpe rundt der, husker jeg. 

 

Og han forvilla seg bort til noen 'Dissimilis-folk', som var på ferie i en hytte der da. 

 

(Sammen med noen som passa på dem, da). 

 

Og ei sånn hemma dame, i 20-årene vel, skremte Daniel, da. 

 

Så jeg måtte liksom gå mot hu hemma dama, da. 

 

For Pia, hu turte ikke å hjelpe Daniel, da. 

 

(For Pia ble så redd for hu Downs-dama, da). 

 

Men da hu hemma dama så at jeg gikk mot henne. 

 

Så bare 'frøys' hu Dissimilis-dama, da. 

 

Og hu turte ikke å løpe etter Daniel lenger, da. 

 

Så da kom Daniel seg unna, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Rahel likte mine hverdags-klær, (som jeg hadde kjøpt, etter å ha lest FHM og fått råd 

av Axel, osv.), bedre enn det tøyet, som jeg hadde hatt på meg, på middagen, dagen før, da. 

 

For Rahel snakka med Sophia Legind, (var det vel), om hvor kul og fin jeg så ut, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at tante Ellen, dreiv og babla, (ut i lufta vel), om hvordan det skulle gå, på stranda, 

med onkel Martin. 

 

Siden Rahel og hennes venninner, fortsatt var i tenårene, da. 

 

Ellen lurte på om Martin tålte å se nesten nakne tenåringsjenter da, (skjønte jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nede på stranda der, så hadde Ellen en mannlig, afrikansk venn, (husker jeg). 

 

Hun hadde vel tatt han med fra Sveits, (tror jeg). 

 

Og jeg tror ikke at dette var den samme negeren, som hu var samboer med, da Pia og jeg besøkte 

henne, i Sveits, sommeren 1987. 

 

For han het nemlig Dieter. 

 

Og jeg tror at han Dieter ville ha sagt 'hei'. 

 

(Siden jeg spilte badminton med han, der nede, da). 

 

Så dette var nok en annen neger, da. 

 

Og han neger-vennen til tante Ellen. 

 

Han hadde gjort noe som virka veldig komisk da, (husker jeg). 

 



For han hadde spikka av noen greiner, av noen trær eller bregner. 

 

Og lagt seg under dem, for å få seg litt skygge, da. 

 

Så det her var jo som noe helt surrealistisk, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi lå på stranda der. 

 

I Gurvika. 

 

Så lå vel Rahel og hennes tenåringsvenninner toppløse der, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg kikka sikkert litt på hu pene tyske, da. 

 

(Selv om hu vel hadde litt kort hår). 

 

Og mora mi, hu skrøyt til noen, om at jeg hadde vært i Syden, den sommeren, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men etterhvert, så bestemte jeg meg for det, at jeg måtte finne på noe der, da. 

 

For jeg kjeda meg litt, da. 

 

Så jeg fant ut det, at jeg måtte kjøpe noen iskrem. 

 

Så jeg gikk da, over den knausen der, vel. 

 

Og over til campingplassen Oddane Sand, da. 

 

(Der hvor jeg hadde møtt onkel Håkon, sommeren før. 

 

Før jeg dro til Løkken. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og jeg kjøpte vel en 11-12 iskrem, (eller noe), vel. 

 

(I den lille butikken, på campingplassen der. 

 

Hvor ei litt sur kassadame, ikke sa 'takk' og 'værsågod', (eller noe sånt), vel. 

 

Sommeren før, da. 

 

Noe jeg klagde på til bestemor Ingeborg på da, (husker jeg). 

 

Men bestemor Ingeborg mente at hu kassadama var ok, da). 

 

Og til og med de toppløse tenåringsjentene, ville ha iskrem da, (husker jeg). 

 

(Når jeg kom tilbake igjen, til Gurvika der, da). 

 

Og Rahel sa vel noe sånt som at 'Erik er flink', (eller noe), da jeg heiv til henne en iskrem, der hu og 

tenårings-venninnene hennes lå toppløse, da. 

 

Men tante Ellen ville ikke ha iskrem, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Selv om vel alle de andre, (inkludert mora mi), ville ha det, da. 

 

Så jeg spiste en iskrem selv, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter det her, så svømte de tenåringsjentene over til en øy, som lå litt uti bukta der, utafor 

Gurvika, da. 

 

Men det var en øy, som jeg ikke hadde hørt om før, da. 

 

Så det var ikke aktuelt liksom, for meg, å svømme etter de her tenåringsjentene, da. 

 

(Som jeg tippa at ville være aleine, da). 

 

Ihvertfall ikke siden at tante Ellen hadde vært bekymra for om Martin tålte å se nakne 

tenåringsjenter, litt før det her, da. 

 

(Før vi gikk ned på stranda der, liksom). 

 

Og ikke veit jeg hva de jentene dreiv med på den øya der. 

 

Men det vet dem vel kanskje selv. 

 

(Hu ganske pene tyske tenåringsjenta. 



 

Hu hadde jo ganske kort hår. 

 

Så det er mulig at noen av de her tenåringsjentene, var mer eller mindre lesbiske, da. 

 

Det er mulig. 

 

Jeg lurte nok litt på om det var sånn, ihvertfall, tror jeg. 

 

Sånn som jeg husker det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da mora mi, Pia, Daniel og jeg. 

 

Skulle ta en buss, fra nede i havna, i Nevlunghavn der. 

 

Og inn til Larvik, da. 

 

Etter at vi hadde vært på stranda, og pakka tingene våre, på gjestgiveriet. 

 

(Som ikke var helt ordentlig, må man vel si. 

 

For det var sånn, at døra til doen, som var på gangen, ikke gikk an å låse ordentlig da, husker jeg). 

 

Så skulle vi gå på bussen, da. 

 

Og da var det to unge tenåringsjenter, (to brunetter vel), i skikkelig trange klær da, husker jeg. 

 

Som stod og tulla, ved inngangen til bussen da, (husker jeg). 

 

Så det her var litt spesielt da, husker jeg. 

 

For de her to tenåringsjentene var så unge, slanke, smekre og pene, da. 

 

Så de var nesten som to 'sex-kittens' da, kan man vel si. 

 

Så hva de dreiv med der, siden de hang der hvor man gikk på bussen. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det her virka litt rart for meg da, husker jeg. 

 

At de to tenåringsjentene ikke klarte å gå på bussen liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og da jeg kom tilbake til Oslo. 

 

Så måtte jeg ta 71-bussen opp til Rimi Bjørndal da, husker jeg. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

For Bjørndal-Hilde hadde hatt ledervakta, dagen før, da. 

 

(Nemlig på lørdagen). 

 

Og hu var bare en reserve-leder, denne sommeren. 

 

For hu likte vel ikke å jobbe som leder egentlig, vel. 

 

Og hu hadde ikke lært å ta melke og brød-bestillinga, (for eksempel), da. 

 

Og hu hadde vel ikke planer om å få seg en leder-karriere, i Rimi, heller, (tror jeg). 

 

(Og hu flytta til 'Gokk' ikke så lenge etter det her, da). 

 

Men butikksjef Kristian Kvehaugen, han hadde vel godsnakka litt med henne, da. 

 

Og fått henne til å jobbe som låseansvarlig, noen vakter, den sommeren, da. 

 

Noe sånt. 

 

(For Bjørndal-Hilde, hu kjente jo butikken bra, da. 

 

For hu jobba jo allerede der, på den tida, som jeg begynte å jobbe der, da. 

 

Så Bjørndal-Hilde, hu trengte nok ikke så mye opplæring, for å jobbe som låseansvarlig, på Rimi 

Bjørndal, akkurat). 

 

Så jeg måtte ta melke og brødbestillinga, da. 

 

På veien hjem fra Nevlunghavn. 

 

Og så møtte jeg han somalieren, (eller hvor i Afrika han egentlig var fra), som så stygt på meg, i 

Slimeveien, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Etter at jeg hadde tatt de bestillingene, da. 

 

(For Bjørndal-Hilde skulle nemlig jobbe tidlig på mandagen, da. 

 

For seinvaktene der, de var liksom 'mine', da). 

 

Og så tok jeg 71-bussen ned til sentrum igjen, da. 



 

Og kjøpte meg en kebab, ved Stortorvet der, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Og hva jeg kjøpte, til bestemor Ingeborg, i 80-års gave? 

 

Jeg fikk med Pia på å spleise på en flaske cognac, fra Vinmonopolet, på St. Hanshaugen, (det gamle 

ovenfor Kiwi der), hvis jeg husker det riktig. 

 

For Elisabeth Falkenberg, hu lagde jo så spetakkel, da jeg kjøpte en flaske whiskey, til hennes 30 

års-dag, (sammen med Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud). 

 

Og bestemor Ingeborg var jo ikke lesbisk heller, sånn som Elisabeth Falkenberg. 

 

Så da fikk jeg med Pia på å spleise på en flaske Larsen cognac, (eller hva det merket het igjen), til 

bestemor Ingeborg da, husker jeg. 

 

Et merke jeg hadde lest om, i en avis, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Og det husker jeg at bestemor Ingeborg kommenterte om da, (på sitt dansk-norsk), at visstnok var et 

kjent merke, da. 

 

Mens hu smilte vel. 

 

(Så det var muligens noe som var morsomt. 

 

Hva vet jeg). 

 

Men det var en ganske dyr cognac-flaske da, husker jeg. 

 

Til 400-500 kroner, eller noe sånt, vel. 

 

Men jeg mener at det var det, som Pia og jeg, spleisa på, i gave, til bestemor Ingeborg, på den her 

bursdagen. 

 



Hvis ikke det var til en annen av hennes bursdager på 90- eller 2000-tallet, da. 

 

(Mener jeg tipper at det var den her). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 40: Mer fra St. Hanshaugen 

 

Etter at jeg fikk meg internett, i 1996. 

 

Så husker jeg det, at Magne Winnem, gjorde narr av meg, da. 

 

Fordi at e-post-adressen min, (hos Schibsted Nett), den het noe med 'eribssko@'. 

 

Men det var bare sånn som Schibsted Nett gjorde det da, tror jeg. 

 

At de tok den første bokstaven, i fornavnet. 

 

Og de syv første bokstavene, i etternavet. 

 

Og så genererte en e-post-adresse, da. 

 

Men Magne Winnem, han mobba meg, og sa at det så ut som e-post-adressen til en skobutikk, da. 

 

(Hjemme hos han, på Bergkrystallen, en gang, da. 

 

Var det vel). 

 

Noe jeg ikke syntes selv, egentlig. 

 

Så jeg tok ikke det så nøye, da. 

 

Jeg kunne ihvertfall ikke forestille meg det, at Schibsted Nett tulla med meg da, husker jeg. 

 

Så det var vel sånn, at alle e-post-adressene, til Schibsted Nett-abonnenter, ble generert, på den 

samme måten, regner jeg med. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var nok også fra denne e-post-adressen, at jeg kontaktet Den Polytekniske Høyskole, i 



Sandvika. 

 

En gang i 1996 eller 1997. 

 

For Den Polytekniske Høgskole hadde tatt over etter NHI, da. 

 

Og jeg hadde jo fortsatt syv vekttall, fra NHI, som jeg hadde betalt for. 

 

Men ikke studert for, da. 

 

Så jeg sendte noen obligatoriske oppgaver, til Den Polytekniske Høyskole da, husker jeg. 

 

Men det ble litt useriøst. 

 

For jeg spurte folk på sol-chat osv., om hvordan man gjorde ditt og datt da, husker jeg. 

 

For jobben min, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Den var såpass stimulerende, (er vel kanskje ordet), og stressende. 

 

(Siden dette var en stor butikk, med lav snitthandel og mye flaskepant). 

 

Og internett-chatting osv., var også en distraksjon da, må jeg innrømme. 

 

Så jeg klarte liksom ikke å roe meg selv ned nok, da. 

 

Til at jeg klarte å fokusere, på skolearbeid, på fritida. 

 

Og jeg hadde jo dette med oppveksten min, liggende som en vond bylt inni meg liksom, da. 

 

Samt det at mora mi var sinnsyk. 

 

Og at jeg hadde hatt en depresjon, det andre året, på NHI. 

 

Så jeg ville vel kanskje heller ikke være rolig, da. 

 

For det var nok mer lettvint, å være stresset og slippe å tenke på dette vonde da, som var som en 

slags verkebyll, inni meg, da. 

 

Så jeg bare levde raskt og greit da, (må man vel si). 

 

Men uten å kjenne for mye, på denne verkebyllen, da. 

 

(Og det var også det, at jeg ikke hadde så mye energi og tid kanskje, til å drive med skolearbeidet, 

da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Eller altså. 

 

De studiene, som jeg skulle gjøre hjemme, ved Den Polytekniske Høgskole. 

 

De var ikke useriøst ment, fra starten av. 

 

Men Rimi Bjørndal-jobben, den var nok mer stressende og krevende, enn jeg hadde regnet med, da. 

 

Sånn at jeg trengte å koble av, på fritida, fra den jobben. 

 

(For det er en butikk som er veldig stressende å jobbe i, da. 

 

Må man vel si). 

 

Og jeg fikk vel aldri kjøpt meg bøker engang, for de fagene, som jeg liksom skulle studere 

hjemmefra, da. 

 

Ved Den Polytekniske Høgskole. 

 

For de studiene, de skeia ut da, må man vel si. 

 

Og jeg måtte jo nesten prioritere jobben, syntes jeg. 

 

Siden jeg jo hadde en avtale, med distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, i Rimi. 

 

Om at jeg først skulle være assistent i en liten butikk, (nemlig Rimi Nylænde). 

 

Så i en stor butikk, (Rimi Bjørndal, som jeg jobbet i, på den her tida). 

 

Og så muligens bli butikksjef, da. 

 

For det så bra ut, å ha på CV-en da, hadde Magne Winnem fortalt meg. 

 

(Og det hørtes fornuftig ut for meg og. 

 

Når jeg først hadde jobba så mange år, i butikk, liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sommeren 1997, så kom det også noe nytt, som jeg leste om på nettet, som het mp3, (husker jeg). 

 

Jeg husker at den første mp3-filen, som jeg lastet ned den het 'Monkey Wrench' vel, med Foo 

Fighters. 

 

Jeg lastet den vel ned med FTP, mener jeg å huske. 

 

Hvis det ikke var fra en HTML-link, da. 

 



Og i begynnelsen av ferien, (var det vel), så dro jeg ned i retning av Claes Ohlson, i Torggata, da. 

 

For jeg skulle kjøpe meg lydkort, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig. 

 

For jeg tror ikke at Komplett-butikken i Torggata hadde åpnet ennå, sommeren 1997). 

 

Og på veien, så jeg stakk innom Narvesen, på Glassmagasinet, da. 

 

(På hjørnet av Grensen og Torggata der). 

 

For å kikke i noen internett-blader, og sånn, da. 

 

Og jeg kjøpte vel et blad med bilde av Cameron Diaz på, mener jeg å huske. 

 

Siden hun var den som var mest søkt på, på Lycos og Yahoo vel, på den her tiden. 

 

Og da var jeg litt nervøs, husker jeg. 

 

Mens jeg så gjennom bladhylla, på Narvesen, på Glassmagasinet der, da. 

 

For da jeg gikk inn i kiosken der, så satt Terje Sjølie, i boot-boys-antrekk(!), (må man vel si), 

sammen med en annen nazist, og også ei ung nazi-jente, da. 

 

De bare satt i en trapp, til venstre for disken der, (når man gikk inn), var det vel. 

 

(De hadde liksom slått seg ned der da, (virka det som for meg). 

 

Så det var nesten som at de jobba der, da. 

 

Eller at de hadde okkupert aviskiosken liksom, da. 

 

Så de kjente kanskje hu som stod i kassa. 

 

Eller om de hadde en slags 'nazist-avtale', med Glassmagasinet. 

 

Hvem vet). 

 

Og de stirret på meg, da jeg gikk inn der, da. 

 

Og jeg hadde jo sommerferie, så jeg hadde jo bare gått ned Ullevålsveien og Akersgata. 

 

Så jeg hadde vel ikke barbert meg engang, tror jeg. 

 

For jeg var jo så bitt av den her internett og mp3-basillen, da. 

 

Så jeg var jo overlykkelig nesten over å ha ferie, og over at jeg skulle prøve å få PC-en min til å 

klare å spille musikk, da. 

 

For det syntes jeg at virka som noe morsomt, å drive med, som hobby, da. 

 



Også plutselig, så ser jeg da Terje Sjølie, (fra Rimi Munkelia), som Boot Boys, og som ser truende 

på meg, (må man vel si), mens jeg går inn på Narvesen, i Glassmagasinet, ved Stortorvet, da. 

 

Nei, det var veldig rart, husker jeg. 

 

Kan Magne Winnem ha sagt til Terje Sjølie at jeg skulle på Claes Ohlson for å kjøpe lydkort? 

 

(Og fått han til å tulle med meg?). 

 

Hva vet jeg. 

 

Eller satt bare Boot Boys der helt tilfeldig? 

 

Nei, det er vanskelig for meg å si. 

 

Men spesielt, det var det her ihvertfall, (husker jeg). 

 

Og Terje Sjølie smilte vel litt lurt, (eller stygt?), tror jeg, mot meg, da jeg gikk inn, på Narvesen der. 

 

Men jeg ble litt satt ut, da. 

 

For disse nazistene, de var så små og lave, da. 

 

Så det var liksom som som noe slags 'mini-Gestapo', (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg ble ikke så overrasket over at Terje Sjølie hadde blitt nazist egentlig. 

 

(Hvis jeg skal være ærlig). 

 

For assistent, på Rimi Munkelia, Leif Jørgensen. 

 

Han hadde jo fortalt meg det, et par år før det her. 

 

At Terje Sjølie hadde blitt med på Blåbussen, til Vålerenga-fansen. 

 

Og det var visst noe fæle greier da, husker jeg, at Leif Jørgensen forklarte. 

 

Så fra å være hooligan, til å bli nazist. 

 

Det var jo ikke en så stor overgang, for meg, egentlig. 

 

Så jeg ble ikke så overrasket liksom, over å se Terje Sjølie i en nazi-gjeng, da. 

 

Selv om det var veldig spesielt at han skulle sitte sammen med den gjengen, og se stygt på meg, 



inne på Narvesen, på Glassmagasinet der da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

For Oslo var jo ikke Drammen liksom, da. 

 

Hvor min søster Pia kjente flere nazister, (på slutten av 80-tallet), husker jeg. 

 

(Noah og Kjetil, osv. 

 

Som også begge var kortvokste, forresten, på samme måte som disse Oslo-nazistene, da). 

 

For jeg gikk jo et år på skole, i Drammen, og derfor ble jeg kjent med flere av Pia sine Drammens-

venner. 

 

For Pia var byvanker i Drammen, på den samme tida da, (som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette var jo også veldig sentralt, i Oslo sentrum. 

 

Så at noen nazister hadde kontrollen, så sentralt, i Oslo sentrum. 

 

Det likte jeg nok ikke. 

 

Samtidig var det vanskelig for meg, å ta Terje Sjølie så veldig seriøst da, må jeg innrømme. 

 

Han virka som en useriøs fyr, som liksom var på en slags søken, da. 

 

Siden han først var på Blåbussen som hooligan. 

 

Og så ble nazist, liksom. 

 

Det var vanskelig for å meg å vite hvor seriøst dette nazi-greiene til Terje Sjølie var. 

 

Selv om de jo hadde en pen nazist-jente der og, (for å si det sånn) 

 

(Så de jo fått litt dreisen på det her nazi-greiene også, må man vel si). 

 

Så det var nesten sånn at jeg ble litt sjalu på Terje Sjølie og. 

 

For jeg selv, jeg hadde jo ikke noen dame, på den her tida, (for å si det sånn). 

 

Og jeg satt mye hjemme aleine og sånn, da. 

 

Men jeg hadde ihvertfall fått meg en ny lidenskap, da. 

 

Og det var internett og mp3-musikkfiler, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg fikk det her lydkortet, til å funke, ganske raskt, da. 

 

Og så ringte jeg Magne Winnem, husker jeg. 

 

Mens jeg fyrte opp stereoanlegget, da. 

 

(Det som var det samme som Monika Nebell og dem hadde, da. 

 

Som hu sa, i Min Bok). 

 

Også satt jeg på Daft Punk, ganske høyt, med sangen 'Around the World', da. 

 

På stereoanlegget, da. 

 

Og jeg tror at Magne Winnem ble litt imponert. 

 

For kvaliteten på disse nye musikkfilene. 

 

De var jo nesten like bra som CD, da. 

 

Så jeg selv, (som jo hadde vært klassens musikksjef osv., på barneskolen, må man vel si). 

 

Jeg syntes jo at det her var kjempeartig, da. 

 

At man kunne finne favorittsangene sine, på internett. 

 

Sanger som det ikke var mulig, å få tak i, i plateforretningene, i Oslo, ofte. 

 

Så jeg brukte mye tid, etter det her, om kveldene, på å søke etter mine favorittsanger, da. 

 

(Som jeg mangla, i musikksamlingen min). 

 

På nettet, da. 

 

Sanger som jeg for det meste lasta ned fra forskjellige FTP-servere, da. 

 

(Og det var vel blant annet et nettsted, som het 'FTP-search', som man kunne bruke, for å prøve å 

finne de her sangene, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på den her tiden, så var det ingen som skrev om, at mp3-filer var ulovlige å laste ned, da. 

 



(Som jeg kan huske, ihvertfall). 

 

For mp3-filer var noe helt nytt, da. 

 

Som bare var morsomt liksom, da. 

 

Og før det her, så hadde ikke kvaliteten på musikk-filer vært noe særlig bra, da. 

 

Så folk syntes bare at det her var morsomt, at det nå gikk an å laste ned musikk, på nettet, da. 

 

Det ble omtrent som på 80-tallet osv., da folk tok opp sanger fra radio, med kassettspillere, (kan 

man vel si). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og noen dager etter det her, (må det vel ha vært). 

 

Så hadde Magne Winnem invitert meg, til Frognerparken, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

For Magne Winnem ville at jeg skulle bli med han, og gå tur, med hans datter Hanne Kristine, 

(husker jeg). 

 

(For vi hadde vel begge sommerferie, tror jeg). 

 

Og hun Hanne Kristine, hun så liten, at Magne Winnem trillet på henne, i en sånn babyvogn, da. 

 

(Som om han var en husmor, ville man vel kanskje ha sagt, i gamle dager). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem, dro meg med, fram og tilbake i Bogstadveien, (og i Valkyriegata da), mener jeg å 

huske. 

 

Jeg hadde kanskje lest litt for mye, i For Him Magazine, for jeg hadde på meg en kul, blå, kortarmet 

trøye, med v-hals, (mener jeg å huske). 

 

Som jeg hadde kjøpt på Hennes og Mauritz, (eller noe sånt), vel. 

 

Etter å ha sett noen lignende klær sikkert, i FHM, da. 

 



(Og det var den samme trøya, som jeg hadde på meg, den søndagen, i Nevlunghavn, da. 

 

Da jeg kjøpte kylling, og vi var på stranda, i Gurvika der, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i det forrige kapittelet, da). 

 

Og Magne Winnem, han spurte meg vel, om hva jeg skulle resten av ferien, da. 

 

Og jeg sa vel det, at jeg hadde lyst til å dra bort, til Syden, (eller noe sånt). 

 

Men at jeg ikke hadde så mye penger, da. 

 

(For jeg hadde vel hatt rimelig høye telefonregninger, og sånn da, helt sikkert). 

 

Og da dro Magne Winnem meg med til et reisebyrå, husker jeg. 

 

For å sjekke hvor mye billettene til Syden kosta, da. 

 

Og da husker jeg at jeg lurte på om jeg kom til å havne i Tyrkia. 

 

(Siden jeg trodde at jeg bare hadde råd til å dra dit. 

 

Siden jeg ikke hadde så mye penger, da). 

 

Og jeg ville helst ikke til Tyrkia, da. 

 

For jeg hadde ikke vært i Syden aleine før. 

 

Og Hellas og Spania hørtes mer vestlig ut, enn Tyrkia, for meg da, husker jeg. 

 

Magne Winnem, han fortalte meg vel det. 

 

At det gikk an å ringe et telefonnummer. 

 

(Hos Ving, eller noe sånt). 

 

Å be om restbilletter, da. 

 

Så jeg gjorde det da, noen dager seinere, (eller noe sånt). 

 

Og jeg fikk en en-ukes pakketur, til Thassos, i Hellas, uka etter da, (var det vel). 

 

For cirka 2000 kroner, (eller noe sånt da), var det vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Men Magne Winnem, han syntes ikke at mp3 var noe særlig bra oppfinnelse, da. 

 

(Da jeg spilte den 'Around the World', (med Daft Punk), på stereoanlegget, for han, over telefonen, 

da). 

 

For når jeg sa at det ble rimelig bra kvalitet, på lydfilene, med mp3. 

 

Og sa at det ble nesten som å høre på CD, (eller noe sånt). 

 

Så svarte Magne Winnem det, at kvaliteten var litt dårlig, på begynnelsen av sangen, da. 

 

Men at den ble bedre utover i sangen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men den sangen, den er jo laget sånn, at den er uklar i begynnelsen. 

 

Så det var ikke den nye mp3-teknologien sin feil, da. 

 

Men det klarte jeg vel ikke å forklare, for Magne Winnem, (tror jeg). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg veit ikke om Magne Winnem skjønte helt hva mp3 var. 

 

Og jeg syntes at han var litt negativ, da. 

 

Det var nesten på samme måte, som den sommeren, som han var innom, på Rimi Nylænde der. 

 

Mens jeg passa butikken, da. 

 

Mens butikksjef Elisabeth Falkenberg, var på sommerferie. 

 

Sommeren 1995 vel, antagelig. 

 

For da, så hadde jeg lagt opp frukta helt strøkent, da. 

 

(Mente jeg selv ihvertfall). 

 

Ihvertfall, så var kvaliteten rimelig bra, på frukta som lå der, da. 

 

(Vil jeg si, ihvertfall). 



 

Og det var også sånn fargemønster, på frukta, som jeg hadde lært om, på det Gartnerhallen-kurset, 

da. 

 

(Det kurset som Terje Sjølie også var på, forresten. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og det fargemønsteret, det gjentok seg også, i et speil, som stod i bakkant, av grønsaksdisken der, 

da. 

 

(Men Rimi, de heiv etterhvert ut sånne kjølte grønnsaksdisker, da. 

 

For de mente at disse diskene tørka ut frukta, da. 

 

Så den grønnsaksdisken, (som vel muligens kan ha vært fra Balstad sine glansdager, eller noe sånt), 

den ble hevet ut, høsten 1998, (var det vel), etter at jeg hadde begynt som butikksjef der, da. 

 

Da ble frukta nemlig flytta til ved inngangen der. 

 

Der hvor, (håndballspilleren), Morgan Lunde, hadde fått kjeft, i 1995 cirka, (var det vel). 

 

(Av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin). 

 

Fordi at han dytta vaskevannet ned gjennom et hull i gulvet der, da. 

 

Når Morgan Lunde og jeg, vaska der hvor kasse 4 hadde stått, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og Anne-Katrine Skodvin, (som vel var den, som hadde funnet på dette frukt-flytte-prosjektet), hun 

mente at jeg var så flink til å lede prosjekter da, (husker jeg). 

 

(Selv om det ikke var jeg, som hadde kommet på ideen, til dette prosjektet. 

 

Men som butikksjef, så var jeg ansvarlig for å få tak i bemanning, og sånn, som trengtes, på dette 

prosjektet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det gikk ganske greit, da. 

 

Så det var vel det som Anne-Katrine Skodvin mente, tror jeg). 

 

Etter at frukta var ferdig flytta. 

 

Selv om vi hadde glemt baldakinen, (en treplate til å ha prisplakater på, som ofte henges i taket), sa 

Anne-Katrine Skodvin. 

 

Men dette var vel den første gangen, som jeg hadde hørt dette ordet, (baldakin), tror jeg. 

 

Så jeg hadde bare satt på noen label-lister, langs kanten av fruktdisken, sånn at prisene på frukta 



stod synlig, da. 

 

Før Anne-Katrine Skodvin så det her med baldakinen, da). 

 

Men likevel, så fant Magne Winnem noe å klage på, da. 

 

(I den grønnsaksdisken). 

 

Og som han liksom 'blåste opp', da. 

 

(Må man vel si). 

 

Og som jeg ikke engang husker hva var nå. 

 

Så Magne Winnem, han kunne kanskje noen ganger være litt negativ, (og pirkete), da. 

 

(Så det var nesten som å prate med Hitler, på telefonen, kan man kanskje si, (for å fleipe litt). 

 

Noe i den duren, ihvertfall, kanskje. 

 

Hvis jeg skal overdrive litt. 

 

For å prøve å vise et poeng, da. 

 

At Magne Winnem kanskje kunne være litt nedlatende da, ovenfor meg. 

 

Og liksom prøvde å drite meg ut, og sånn, da. 

 

Ihvertfall så var det vel ikke langt unna. 

 

Det var liksom som at Magne Winnem gliste litt av meg, da. 

 

Mens han prata med meg, i telefonen. 

 

Hvis jeg sa noe som han syntes hørte dumt ut, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Så hvis Magne Winnem hadde vært litt mer om seg. 

 

Så kunne vi ha tjent en del penger på det mp3-greiene. 

 

Og solgt musikkanlegg som spilte musikk, fra en PC, da. 

 



Det kunne vi nok ha tjent mye penger på, tror jeg. 

 

Men Magne Winnem er litt negativ og nedlatende ovenfor meg, da. 

 

Så å få med Magne Winnem på noe sånt. 

 

Det tror jeg at er vanskelig. 

 

Og jeg selv, jeg har jo aldri hatt noe særlig formue. 

 

Så Magne Winnem er kanskje noen ganger litt som en gubbe, da. 

 

Det er mulig. 

 

Eller, han så ihvertfall ikke mulighetene ved mp3-teknologien, tror jeg. 

 

Og jeg selv, jeg var jo ganske bundet, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Og jeg var jo ikke på langt nær så etablert, som Magne Winnem. 

 

Som på den her tida flytta, til en villa, ute i Spikkestad. 

 

Men Magne Winnem, han hadde sikkert nok å gjøre han og. 

 

Men her kunne vi ha nok ha tjent litt penger da, hvis vi hadde hatt tid og kapital. 

 

Mener jeg ihvertfall, da. 

 

Men jeg tror ikke at Magne Winnem fikk med seg denne muligheten, da. 

 

Og selv om Magne Winnem hadde internett før meg. 

 

Så ville han ikke chatte med meg på irc eller web-chat. 

 

Men han ville alltid at jeg skulle besøke han på Bergkrystallen eller ute i Spikkestad, da. 

 

Noe som jeg syntes at ble litt gammeldags, da. 

 

Og Magne Winnem, han dreiv jo med familie-ting, når han inviterte meg på besøk. 

 

Så jeg måtte være med på barnepass, både i Bogstadveien og i Spikkestad, da. 

 

Så det ble jo litt rart, må jeg si. 

 

Så Magne Winnem, han prioriterte ikke kameratene sine noe særlig, da. 

 

Men likevel, så syntes han at det var rart, at jeg ikke ville besøke han oftere, ute i Spikkestad, da. 

 

For TV-kikking og barnepass. 

 

Nei, da ble jeg heller inne i Oslo og prøvde å sjekke noen damer der, og sånn. 

 



Istedet for å bli med på de kjedelige greiene til Magne Winnem, ute på landet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 41: Thassos 

 

Jeg husker varmen, som slo mot meg, når bussen, som vi kjørte, fra flyplassen, og til Thassos, tok 

en pause, (må det vel ha vært). 

 

Jeg hadde vel ikke kjent en lignende lufttemperatur, siden Jugoslavia-turen, i 1980. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Selv om det kanskje ikke var fullt så varmt, i Jugoslavia. 

 

For Istra, (der jeg var på ferie, i 1980), det ligger vel lenger nord, enn Thassos, (hvis jeg skulle 

tippe, ihvertfall). 

 

To unge norske damer, på bussen, de baksnakka meg, under den her pausen, utendørs da, (husker 

jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og en overarbeidet og stresset ungkar, som var 10-20 år eldre enn meg, gikk av bussen, ved et annet 

hotell, (på et tidligere stoppested), på veien til hotellet mitt, i Thassos da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hotellet som jeg skulle bo på het Elli Maria, (mener jeg å huske, etter å ha søkt litt på nettet nå). 

 

Og en hyggelig, gresk hotelldame, i 20-årene vel, ga meg nøkkelen til rommet, da jeg dukka opp 

der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fikk et dobbeltrom aleine der. 

 

Så det var jo ikke verst, med tanke på den lave prisen, som jeg hadde betalt, for den her pakketuren, 



da. 

 

Den første natta der, så fikk jeg ikke sove, husker jeg. 

 

Så jeg stod opp tidlig, den andre dagen der, da. 

 

Og så gikk jeg opp til et antikk tempel, som lå på en høyde, over Thassos der, da. 

 

Og på stien opp dit, så så jeg noen lignende firfisler, av de jeg så som gutt, i Jugoslavia, i 1980, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjøpte meg vel en badeshorts der, (mener jeg å huske). 

 

For jeg hadde med 2000-3000, i lommepenger, da. 

 

Og jeg kjøpte også en pakke kondomer, husker jeg. 

 

I tilfelle jeg fikk snøret i bånd, hos noen damer der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg gikk litt rundt i Thassos sentrum der, husker jeg. 

 

Midt på dagen da. 

 

Etter å ha sett på det tempelet, vel. 

 

Og de greske damene, de var helt gærne, da. 

 

For hvis jeg ikke fulgte med på dem, (noen litt lave skjønnheter, i 20-årene), så gikk de nesten rett 

inn i meg, (uten å si noe da), når jeg gikk forbi dem på gata da, (husker jeg). 

 

Så man måtte nesten passe seg litt for dem, da. 

 

Men det var kanskje sånn de flørta der. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

En av disse greske skjønnhetene, i 20-årene. 

 

(Muligens ei som nesten gikk inn i meg). 

 

Hu gikk inn på et gatekjøkken der da, husker jeg. 

 

Og da gikk jeg også inn dit, da. 

 

(For jeg var litt sulten, husker jeg). 

 

Og da så jeg at hu kjøpte noe slags kebab, (eller noe sånt), der. 

 

Og da prøvde jeg også den retten, da. 

 

Og den retten het gyros da, (husker jeg). 

 

Og det er nesten som kebab, da. 

 

Bare at det er svinekjøtt, istedet for fårekjøtt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og om kvelden der, så fant jeg en bar, som noen ganske få folk satt i, husker jeg. 

 

Og jeg ble litt kjent med en dame der. 

 

Ei dame som lærte meg det, at skål, det het 'jamas', på gresk, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Men hu var sammen med en svær motorsykkelkar, da. 

 

Og dem drakk noen drinker der, som han bartenderen tente fyr på, da. 

 

Før man skulle drikke dem. 

 

Og alle gjestene der, (det var vel bare seks-syv personer der, eller noe sånt), de fikk en sånn drink 

gratis da, (på slutten av kvelden). 

 

Unntatt meg, da. 

 

Så jeg måtte faktisk betale for en sånn 'flamme-drink', for å få smake på den, da. 

 

Så etter det, så syntes jeg ikke at det var så artig, å gå der lenger, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en dag, så tok jeg med meg noen øl, og gikk bortover stranda der. 

 

I den andre retningen, enn det fjellet, med det tempelet på, da. 

 

Og da fant jeg et fint sted, å ligge å sole seg, husker jeg. 

 

Borti 'høgget' der, da. 

 

For bystranda der, den var verre enn stranda i Weymouth, (hvor jeg var, sommeren 1986), sånn som 

jeg husker det. 

 

Og da fant jeg et bra sted, å ligge å sole seg der, da. 

 

Hvor det også var en fin strand, da. 

 

(Like nedenfor et hotell, eller noe sånt, vel). 

 

Og dit gikk jeg et par dager, da. 

 

Selv om det var et stykke å gå dit, da. 

 

Og jeg husker at to skjønnheter lå like ved meg der, og solte seg, en dag, da. 

 

Og jeg husker at de flytta seg litt, ettersom at sola gikk ned, da. 

 

Og hu ene lå liksom med rumpa rett mot meg plutselig da, husker jeg. 

 

(At jeg kunne se, når jeg snudde meg). 

 

Og jeg husker fortsatt at jeg kunne se det, at hu liksom hadde noen slags groper, mellom 

rumpeballene og lårene da, (må det vel ha vært). 

 

På sin slanke og spreke kropp da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at en pen tenåringsjente, dreiv og solte seg, (på en solseng), rett foran meg der, da. 

 

Men hu var der sammen med foreldrene sine, (som også lå på hver sin solseng), da. 

 

(En feit far blant annet, mener jeg å huske). 

 

Og de var kanskje noen tyske gjester, på det hotellet da, eller noe. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde med meg en radio dit, (av noe slag), husker jeg. 

 

Og den sangen, som gresk radio spilte, omtrent hele tida, den her sommeren, da. 

 

Det var 'I'll be Missing You', med Puff Daddy, da. 

 

En sang som jeg ikke hadde hørt, før jeg dro ned til Hellas da, (må jeg innrømme). 

 

Så jeg skjønte ikke helt hvem som hadde denne sangen, før jeg var tilbake i Norge, vel. 

 

Og jeg leste vel også en bok, mens jeg lå på stranda, nedi Hellas der. 

 

Og det lurer jeg på om kan ha vært 'Hilal', av Torgrim Eggen. 

 

(For jeg hadde gitt opp den 'To Tårn', da. 

 

Som jeg hadde prøvd å lese ferdig, mens jeg var sykmeldt etter kneoperasjonen min. 

 

Og på stranda i Løkken da, sommeren før). 

 

En bok som jeg vel må ha kjøpt i en bokhandel, (eller noe sånt), en tid før det her, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På det stedet, som jeg lå og solte meg, (nedenfor det hotellet, eller hva det var), så var det også en 

utendørs dusj da, husker jeg. 

 

Hvor de to skjønnhetene som endte opp med å ligge å sole seg, på hver sin side av meg, (eller noe 

sånt vel), pleide å dusje da, (etter at de hadde bada da), husker jeg. 

 

(Noe jeg også gjorde, etter at jeg hadde bada, da. 

 

For vannet var litt vel salt der vel. 

 

Omtrent som det var, på strendene i Jugoslavia, da jeg var der, sommeren 1980, da). 

 

Og de damene var vel toppløse og, tror jeg. 

 



(Men det husker jeg ikke helt nøyaktig, da. 

 

Om de var toppløse eller hadde på seg bikini). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En kveld der, så gikk jeg på en bar, hvor det omtrent bare var grekere, husker jeg. 

 

Og to nord-europeiske damer, vel. 

 

Jeg stod like ved siden av de nord-europeiske damene, i en bar der, husker jeg. 

 

Men jeg ga opp da, siden det var så mange grekere der. 

 

(Som mange av var kraftigere enn meg, da). 

 

Og stakk ut, da. 

 

Og jeg fant tilslutt et diskotek, (i samme gata som hotellet der vel), hvor det også vanka noen norske 

folk, da. 

 

Og noen tyskere, som kjørte rundt i en vel tyskregistrert Jaguar der, de vanka også på noen av de 

samme utestedene, som meg, da. 

 

For de ble jeg vel introdusert for, av hu 'jamas-dama', (tror jeg), på den 'flamme-drink-baren', da. 

 

Og jeg møtte dem vel senere igjen, på det diskoteket, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at det var omtrent fler folk i gatene der, om kvelden, enn om dagen. 

 

Jeg husker en kveld, som jeg gikk i en slags markedsgate der, da. 

 

Og der pleide jeg å kjøpe noen slags hjemmelagede pizza-er, som noen lokale koner og deres døtre, 

stod i flere boder, og konkurrerte om å selge, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og en gang, så husker jeg det. 

 

At jeg så to nord-europeiske damer, som gikk i folkevrimmelen, i den markedsgata, da. 

 

Og hu ene åt på ei pølse, (eller noe sånt), da. 

 

Disse to damene, de gikk motsatt vei, av meg, da. 

 

Og to grekere, de gikk ikke så langt unna meg, da. 

 

(I samme retning, som meg). 

 

Og han ene av de to grekerne, han begynte å spy ut noen slibrige kommentarer, høyt, til hu som 

gikk og spiste på den pølsa, da. 

 

(Sikkert om at hu kunne få noe annet å smake på og, eller noe sånt. 

 

Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Og hu nord-europeiske dama, hu knakk nesten sammen, av de her glosene, da. 

 

Sikkert fordi at hu syntes at de var vittige, da. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer på om det var Amstel som var det mest populære ølet der. 

 

(Hvis ikke det var i Ayia Napa, på Kypros, hvor jeg havna, da jeg igjen kjøpte en restplass, fra Ving, 

sommeren etter). 

 

Og jeg husker at jeg spilte flipperspillet, på det gatekjøkkenet, hvor jeg kjøpte gyros, en gang. 

 

(Siden jeg jo hadde hatt to kamerater, Glenn Hesler og Øystein Andersen, som hadde hatt 

spilleautomatfirma, da). 

 

Og da kjøpte jeg også en øl, (som drakk mens jeg spilte), av eierens unge datter, som stod bak 

disken der, da. 

 

Og da eieren kom tilbake, så fikk han hu dattera til å løpe avgårde, (et eller annet sted da), husker 

jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Jeg husker også at ouzo, var det lokale brennvinet der. 

 

Og det fantes mange forskjellige merker, av ouzo, da. 

 

(Eller ihvertfall en del slag vel. 

 

Og i forskjellige flaskestørrelser, da). 

 

Og det brennevinet var veldig billig der, da. 

 

Men jeg hadde ikke med meg så mye penger, da. 

 

Og jeg hadde kjøpt to halvliters plastflasker, med Vikingfjord vodka, allerede på Gardermoen, før 

flyet til Hellas gikk, da. 

 

(For de flaskene var så billige, på tax-free-en der, da). 

 

Så jeg kjøpte ikke noe ouzo der, da. 

 

Mens hvis jeg hadde hatt med meg mer penger, på den her turen, så hadde jeg nok kjøpt det. 

 

Og jeg husker også at de solgte noen flotte sjakkbrett der. 

 

Som nok var lokalproduserte, da. 

 

Og de var laget i flott marmor og sånn da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og utafor hotellet Elli Maria der. 

 

Så pleide det å sitte noen lokale gubber, da. 

 

Som sikkert drakk ouzo, da. 

 

Fulle blei dem ihvertfall. 

 

Midt på dagen, da. 

 

Og en gang, så sa han ene av de 'fyllik-gubbene' noe til meg, på gresk da, (husker jeg). 

 

(I fylla, da). 

 

Men jeg skjønte jo ikke et ord av det han sa, da. 

 

Men jeg sa bare 'hei', (eller noe sånt), på norsk, da. 



 

Og gikk videre, da. 

 

Og da var de hurpene fra bussen der igjen da, (husker jeg). 

 

Og hu ene sa til hu andre da, (husker jeg at jeg overhørte), at 'tror han at dem skjønner norsk, eller?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hva skal man si til sånne fylliker, da? 

 

Minst mulig, vil jeg si. 

 

For hvis jeg hadde sagt noe på engelsk, så hadde dem sikkert ikke skjønt det heller. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så jeg bare sa noe, da. 

 

Men trodde de hurpene at jeg snakka gresk da, eller? 

 

Det virka nesten sånn. 

 

Men jeg var kanskje litt for mye i Rimi Bjørndal-verdenen, da. 

 

Så jeg var kanskje litt stressa, da. 

 

Selv om jeg mener det, at når en full gubbe prater til deg på gresk. 

 

Da er det ikke så lett å vite hva man skal svare, liksom. 

 

Jeg er jo ikke gresk heller, mener jeg. 

 

Selv om de hurpene fra bussen kanskje trodde det, da. 

 

(Det kunne ihvertfall virke sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg leste litt mer om Thassos, (som er en ganske liten øy, forresten), på nettet nå. 

 

Og da kom jeg på det, at jeg faktisk så en god del oliventrær, da jeg gikk ned fra det fjellet, som det 

tempelet lå på, den første dagen der, da. 

 

Og jeg gikk også gjennom en gate der, hvor bare lokale folk bodde da, husker jeg. 

 

På veien ned fra fjellet, da. 

 



(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på ferja, ut til Thassos. 

 

Så husker jeg det, at det var delfiner, i havet, da. 

 

Som vi kunne se på, fra ferja, da. 

 

Så det var ganske artig da, husker jeg. 

 

Men jeg hadde ikke noe kamera, på den her tida. 

 

For jeg hadde litt problemer med å få fremkalt bilder, som gutt da, husker jeg. 

 

For det ble aldri noe resultat, når jeg sendte inn bilder, til Foto-Knudsen, eller hva det firmaet het 

igjen, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok, vel). 

 

Så jeg har ikke pleid å ta så mye bilder, før mobilkameraene har dukket opp, nå på 2000-tallet, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at en kveld, på det diskoteket, som lå, i den samme gata, som hotellet der. 

 

Så møtte jeg to damer, fra Bulgaria, (eller noe), som skulle hjem, dagen etter, da. 

 

Og jeg spurte dem, om de skulle være med meg hjem, på hotellrommet mitt, og drikke litt vodka, 

da. 

 

(Den Vikingfjord-vodkaen, som jeg hadde kjøpt med meg, fra Gardermoen, da). 

 

Og da, så sa dem det, at dem blei med på det, da. 

 

Men de skulle bare ta avskjed med de greske typene sine først da, (skjønte jeg). 

 

Så de begynte jo å råkline, med en greker hver seg, rett foran meg, da. 

 

Men da, så ble jeg rimelig kvalm da, husker jeg. 

 

Og det tror jeg, at de øst-europeiske damene, kunne se på meg, da. 

 



At jeg syntes at det ble kvalmt, å se på den her tungekyssinga, da. 

 

For plutselig, så ville de ikke bli med meg på hotellrommet mitt likevel, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på det diskoteket der. 

 

Så traff jeg også ei Oslo-dame, (tror jeg at hu var, ihvertfall). 

 

Og hu prata jeg med der, mens hu satt aleine der da, (var det vel). 

 

Og hu dro med Star Tour, (tror jeg), og ikke med Ving, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu var vel ganske ung, tror jeg, så det er mulig at hu dro sammen med foreldrene sine, da. 

 

Det husker jeg ikke helt. 

 

Men jeg prata litt med henne, da. 

 

Men plutselig, så dukka han greske ferietypen hennes opp, da. 

 

Og jeg fant ut det, at grekerne var nesten som muslimer, da. 

 

For jeg spurte han, om hva han ville gjort, hvis jeg prøvde meg på søstera hans, da. 

 

Og da ville han drept meg da, sa han. 

 

Så det er en helt annen kultur der, enn i Norge da, husker jeg. 

 

Og da måtte jeg prøve å roe det ned litt da, syntes jeg. 

 

Så jeg sa det, at det ikke hadde gjort meg noe, om han tulla med søstera mi, da. 

 

(For Pia har jo tulla med han mest 'dorky-e' typen i Svelvik, osv. 

 

Og mange afrikanere, og sånn, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i de tidligere Min Bok-bøkene). 

 

Men jeg ble kanskje litt sjalu da, på han grekeren. 

 

Siden jeg prata med ei Oslo-dame der. 

 

Og plutselig, så viste det seg det, at hu hadde en gresk kjæreste der, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at hu Oslo-dame gikk hjem, (var det vel). 

 

Så var jeg fremdeles på fylla, på det diskoteket, da. 

 

Og jeg fant ei annen norsk dame, ved bardisken der, da. 

 

Like før stengetid. 

 

Som jeg begynte å kline med da, (husker jeg). 

 

Men plutselig så dukka det opp enda en greker. 

 

Som antagelig hadde vært sammen med henne, tidligere på kvelden, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg mente vel at hu dama da var min, da. 

 

Siden jeg hadde klint med henne osv., mens han grekeren var på do, da. 

 

(Eller hvor han var). 

 

Så det endte med at vi tre, vi gikk rundt i byen der, da. 

 

Så seint på kvelden, at det begynte å bli morgen, da. 

 

Og han grekeren og meg, vi krangla om hvem som skulle ta med hu dama hjem, da. 

 

Og han grekeren, han prøvde å få med noen andre grekere, som var på vei til jobb, (og sånn), på å 

bli med, å banke meg, (eller noe), da. 

 

Men ingen av dem blei med på det, da. 

 

Så vi tre, vi gikk opp mot hotellet mitt, da. 

 

Og da vi kom til hotellet mitt. 

 

Så skulle han grekeren bråke med meg, da. 

 

Og jeg var rimelig full og gæern, for hu norske dama, hu hadde sagt det, at hu kunne knulle med 

meg, i Norge, da. 

 

Men han grekeren, han kunne hu ikke knulle med i Norge da, (mente hu). 

 

Sa hu norske dama da, (som var rimelig full da, må man vel si). 

 



Og han grekeren, han sa det, at vi i Norge, vi kunne knulle hele tida. 

 

Mens der nede, så kunne de bare knulle om sommeren. 

 

(Noe sånt). 

 

Men nå hadde jo ikke jeg knulla noe, siden jeg knulla hu So What-dama, et og et halvt år før det 

her, (eller noe sånt). 

 

Så jeg ga meg ikke, da. 

 

Men jeg foreslo for han grekeren, at vi kunne ta hu norske dama, begge to, da. 

 

En fra hver side liksom, (tenkte jeg), da. 

 

På hotellrommet mitt liksom, da. 

 

(For jeg tenkte vel som så, at sjansene for at jeg kom til å møte hu dama, i Norge, de var ganske 

små, da). 

 

Men det gadd ikke han grekeren da, husker jeg. 

 

Men han skulle slåss da, (husker jeg). 

 

Og da stakk hu norske dama av, i en taxi som kjørte forbi da, (husker jeg). 

 

Og da skulle han grekeren, (som var litt kraftigere enn meg vel), han skulle slåss igjen, da. 

 

Og begynte å fekte med armene, sånn som på svart-hvitt-filmer, omtrent. 

 

Så da jeg lo nesten av han, da. 

 

For jeg var så vant med skrekkhistoriene, fra min tremenning Øystein Andersen. 

 

Om folk som var flinke til å slåss på gata, osv. 

 

For han grekeren, han kunne ikke slåss da, virka det som, for meg, ihvertfall. 

 

Og da han grekeren så det, at jeg ble rimelig letta, over det, vel. 

 

Og etter at jeg hadde klagd, på han grekeren, siden hu dama klarte å stikke av, da. 

 

Så bare stakk jeg inn på hotellet, da. 

 

Og han grekeren fikk ikke inn noen slag, ihvertfall. 

 

Og hvor han ble av, det veit jeg ikke. 

 

Men dagen etter, så våkna jeg, da. 

 

Til verdens verste fyllenerver, (omtrent), da. 

 



For da hadde jeg jo gjort så mye dumt, dagen før, da. 

 

Og jeg hørte noen sånne mopeder, som kjørte rundt hotellet der, hele tiden, da. 

 

Så jeg tenkte det, at det kanskje var en gjeng, (eller noe), med grekere, (altså kameratene til han 

'slåsskjempen'), som prøvde å få tak i meg kanskje, da. 

 

Siden jeg hadde krangla med han grekeren om hu norske dama, da. 

 

Så jeg holdt meg inne på hotellrommet, hele dagen da, (husker jeg). 

 

Og jeg husker at noen hotelldamer, kom inn på rommet mitt, etterhvert der, da. 

 

Og ble letta når de så at jeg var ok, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Men etter det her, så gikk jeg bare og spiste frokost på hotellet og sånn, resten av ferien, da. 

 

Jeg gikk ikke noe ut av hotellet, liksom. 

 

For jeg visste ikke hva som skjedde i byen der liksom, da. 

 

For jeg mistenkte at noen lokale karer kunne være ute etter meg kanskje, da. 

 

(Selv om jeg aldri fant ut det helt sikkert, da). 

 

Så de siste to-tre dagene, (var det vel), av den her ferien, så var jeg bare på hotellet da, (husker jeg). 

 

Og da jeg kom på flyplassen, så hadde jeg fortsatt noen greske penger da, (husker jeg). 

 

Og i en tax-free-butikk der. 

 

Så så jeg en kul røykkartong, som jeg kjøpte, selv om jeg ikke røkte selv, på den her tida, da. 

 

Og det var en Camel-kartong, som var i blikk da, (husker jeg). 

 

Så den kjøpte jeg og tok med tilbake til Norge da, (husker jeg). 

 

Også fikk Pia fem røykpakker og Axel fem røykpakker, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Siden begge søsknene mine røyka da, på den her tida. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg joina #quiz-show, på irc, da jeg kom hjem til Rimi-leiligheten min, igjen. 



 

Så fortalte jeg om det som hadde skjedd, til DumDumBoy, da. 

 

Som var en som pleide å henge på #quiz-show, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og han begynte da å si noe sånt, som at han var 'fiskar', da. 

 

Og han lurte på om jeg var 'fiskar' og da, (husker jeg). 

 

Men da skjønte jeg ikke hva han mente, husker jeg. 

 

Eller, jeg lurte på om han kanskje prøvde å fortelle meg, at han var homo, da. 

 

Så etter det her, så chatta jeg ikke noe særlig mer med han da, (for å si det sånn). 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker også noe fra matbutikken, hvor jeg pleide å handle, der nede. 

 

(Som kalte seg supermarked. 

 

Men som var mindre enn Rimi Nylænde, vil jeg si). 

 

Og der var det sånn. 

 

At en kar, han hadde ansvaret for en stor kjøledisk, hvor de hadde brus og ølbokser, osv., da. 

 

Så hvis noen tok en brusboks, eller ølboks, fra kjøledisken der, da. 

 

Så fylte han karen med en gang opp en ny boks, da. 

 

Og han ble vel litt irritert vel, hvis noen kjøpte noe fra den disken, vel. 

 

Siden han da måtte rydde og sånn liksom, da. 

 

Og jeg hadde jo vært på fruktkurs, osv., hos Gartnerhallen, på Økern, et par år før det her, da. 

 

Så jeg tulla litt i fruktavdelinga der da, husker jeg. 

 

For jeg tok noen moreller, rett fra en eske der, som ikke var åpna enda, da. 

 

Istedet for å ta moreller, fra den esken, som lå framme, i disken der, da. 

 

(For jeg ville gjerne kjøpe de fineste morellene, da. 



 

Som jeg vel tok med på stranda, vel). 

 

Så jeg juksa litt der da, som Ingrid Espelid Hovig, pleide å si, på sitt mat-program, på TV, i gamle 

dager. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på et tredje utested. 

 

Så fikk jeg noe krøll med noen norske karer, i baren der, (husker jeg). 

 

Bare fordi jeg skulle bestille noe å drikke der, var det vel. 

 

For de folka okkuperte liksom hele bardisken der, da. 

 

Og jeg var jo vant til å gå på byen, i Oslo, osv. 

 

Men de her folka, de var kanskje fra landet, eller noe sånt, da. 

 

Så de tålte kanskje ikke at jeg stod ved siden av dem, ved bardisken der da, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg har aldri sett noen av de folka, som jeg møtte på Thassos igjen, da. 

 

(Hverken av hurper, eller andre). 

 

Og sommeren etter, så havna jeg jo på Ayia Napa, så. 

 

Når jeg bestilte en lignende restplass, da. 

 

Og på Ayia Napa, så var det jo helt annerledes, (og mye mer upersonlig), enn på Thassos, da. 

 

(Men i Ayia Napa så var det mer halvnakne, unge damer, da). 

 

Men jeg fikk kommet meg litt lengre vekk fra Norge, enn til Løkken, ihvertfall. 

 

Hvor jeg reiste sommeren før, da. 

 

For jeg hadde litt bedre råd ihvertfall, sommeren 1997, enn jeg hadde sommeren 1996, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 42: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

En stund etter at jeg begynte å jobbe på Rimi Bjørndal, (må det vel ha vært). 

 

Så ansatte butikksjef Kristian Kvehaugen to pakistanske folk der, (husker jeg). 

 

Hu ene var Rahat, ei dame i begynnelsen av 20-årene, vel. 

 

Og hu andre, det var en kar, som jeg ikke husker hva heter nå. 

 

Men han hadde liksom et hakk i panna da, som han hadde fått, da han som barn falt ned fra en 

terrasse, (eller noe sånt), nede i Pakistan, fortalte han en gang, på bussen, på vei ned til sentrum, 

etter jobben, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han med hakket i panna, han begynte å prate om religion, på bussen, på vei ned til sentrum da, 

(husker jeg). 

 

(I tida etter at jeg hadde skrota HiAce-en, da). 

 

For det var felles utpassering, på Rimi Bjørndal, da. 

 

(Det vil si at alle som jobba seinvakta, måtte gå ut av butikken samtidig, da. 

 

Eller ihvertfall at den som gikk sist derfra ikke gikk derfra aleine, da. 

 

I tilfelle at det stod en raner, og venta på butikkfolka, når dem skulle hjem, da. 

 

Så var det mer sikkert, hvis det var felles utpassering, da. 

 

Selv om ikke alle som jobba der, var vant med felles utpassering, vel. 

 

(Som Magne Winnem forresten også hadde på Rimi Karlsrud). 



 

Så noen ganger, så ville folk mase da, om å få gå før). 

 

Han med hakket i panna, han fortalte det, at i islam, så trodde de også på Jesus, da. 

 

Men Jesus var en profet da, (husker jeg at han sa). 

 

(Så i islam, så trodde man ikke at Jesus var Guds sønn, da). 

 

Og han med hakket i panna, han sa også det, (mener jeg å huske). 

 

At i islam, så trodde de ikke på treenigheten, da. 

 

For de mente at tre ting ikke kunne være en, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde vel ikke noe særlig valg. 

 

Jeg måtte nesten sitte og høre på han karen med hakket i panna, mens han prata om religion, på 

bussen der, (på vei hjem fra Rimi Bjørndal), da. 

 

For jeg var jo sjefen hans, på jobben. 

 

Så jeg måtte liksom oppføre meg ordentlig da, (syntes jeg). 

 

Så jeg satt og hørte på at han med hakket i panna, fortalte om islam og Jesus da, noen ganger, på 

bussen hjem etter jobben, på Rimi Bjørndal da, (husker jeg). 

 

Selv om jeg selv ikke var noe religiøs da, må jeg innrømme. 

 

Men hva skulle man gjøre liksom, da. 

 

Det var liksom ikke noen måte, som jeg kunne komme unna, den her pratinga. 

 

Selv om jeg hadde lest i aviser osv., at man ikke burde diskutere religion og politikk, på jobb. 

 

Men jeg satt nå på den bussen, da. 

 

Så da måtte jeg nesten høre på hva de kollegene mine sa, også. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og en gang, et år eller to, etter at han med hakket i panna, hadde slutta, på Rimi Bjørndal. 

 

Så fant jeg tilfeldigvis hjemmesiden hans, på nettet, (husker jeg). 

 

(Og da var han gift osv., husker jeg, at jeg leste). 

 

Og jeg sendte han vel en e-post, (mener jeg å huske). 

 

For å høre hvordan det gikk med han, og sånn, da. 

 

Men jeg fikk vel ikke noe svar, mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rahat og han med hakket i panna, de spurte meg vel, om jeg pleide å gå på sånne kaffebarer. 

 

Som dukket opp, i Oslo, på den her tiden. 

 

Men da måtte jeg svare at nei, det gjorde jeg ikke. 

 

For jeg syntes at kaffe, det var liksom sånn som bestemor Ågot drakk, da. 

 

Det var liksom gamlingenes drikk, for meg. 

 

(Og faren min, han drakk heller ikke kaffe, husker jeg. 

 

Han hata kaffe og røyk da, husker jeg, fra oppveksten min, på 70 og 80-tallet. 

 

Så det at jeg begynte å røyke, det var også på en måte et opprør mot faren min, da. 

 

Kan man vel si). 

 

Så det var aldri sånn at jeg kjøpte meg en espresso, på en kaffebar, liksom. 

 

Jeg viste vel ikke engang hvordan man brukte en kaffetrakter, på den her tida, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg overhørte at Rahat og han med hakket i panna, prata 'dritt' om meg, på 

bussen, ned til sentrum, en gang. 

 

(En gang som jeg satt på et annet sete, enn dem, da). 

 



For Rahat likte ikke en ny, blå trøje, jeg hadde på meg, (fra Cubus, på Oslo City vel), som minnet 

litt om en treningsjakke, vel. 

 

Som jeg hadde kjøpt meg, (omtrent samtidig med at jeg kjøpte den blå trøya, med v-hals), 

sommeren 1997, vel. 

 

Før jeg dro til Thassos, (må det vel ha vært). 

 

(Selv om jeg vel ikke brukte den trøya noe, på Thassos. 

 

For jeg var vel ikke helt sikker på den trøya selv vel, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Men jeg syntes vel at den trøya var grei nok til å bruke på bussen hjem fra jobben, da). 

 

For Rahat sa noe om at jeg liksom skulle være så kul da, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Til han med hakket i panna, da. 

 

Men at den skjorta ikke var noe fin, da. 

 

(Så Rahat virka frustrert, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men hvor Rahat hadde det fra, at jeg liksom skulle være så kul, (eller flink til å kle meg), det veit 

jeg ikke. 

 

Dette var ikke noe jeg hadde skrytt av, ihvertfall. 

 

At jeg liksom var så kul, da. 

 

Jeg prøvde vel å kjøpe kule og fine klær. 

 

Men jeg mente vel ikke at jeg var noen klesekspert, akkurat. 

 

Jeg var jo en som hadde vokst opp aleine, på Bergeråsen. 

 

Og ikke en som hadde vokst opp, under rike kår, på Oslo Vest, liksom. 

 

Men det visste nok ikke Rahat og han med hakket i panna, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg satt på bussen hjem fra jobben. 

 

Så hadde Rahat vært i Pakistan, på sommerferie, (mener jeg å huske). 



 

Og da hadde Rahat kjøpt en pakistansk hatt til meg da, (husker jeg). 

 

Siden jeg var sjefen hennes, (regna jeg med, ihvertfall). 

 

(Jeg hadde ihvertfall hørt det tidligere, at folk som hadde fremmedkulturelle kolleger, pleide å få 

tepper og sånn i gave, når disse hadde vært på ferie, i hjemlandene sine, da). 

 

Og det var en rød hatt, til å ha på toppen av hue, da. 

 

Med noe sølvfolie sydd inn i, osv. 

 

Som Rahat og Hava forklarte meg hvordan jeg skulle ha på hue, da. 

 

På bussen, mens den kjørte ned Slimeveien der, da. 

 

(Og de andre busspassasjerene smilte og lo litt, vel). 

 

Og Hava sa vel noe sånn som at, 'hvorfor kjøpte du ikke hvit, da?'. 

 

Til Rahat, da. 

 

Men da ble Rahat litt amper, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at foreldrene til Hava, jobba i det vaskefirmaet, (som het Kvalitetsrengjøring vel), 

forresten. 

 

Så mora hennes var der og vaska hver dag, da. 

 

Og i starten faren også. 

 

Og en lørdag, midt på vinteren. 

 

Etter at jeg hadde skrota HiAce-en. 

 

Så hadde jeg kommet for seint, til den første bussen, (husker jeg). 

 

Så jeg tok en taxi, som var på Bjørndal, samtidig med bussen, da. 

 

Det vil si klokka 7.30, da. 

 

For Irene Ottesen og jeg. 

 

Vi tok begge den bussen, (på den her tida). 

 

Så vi hadde en avtale med butikksjef Kristian Kvehaugen, om at vi begynte klokka 7.30, da. 



 

På lørdager. 

 

(Istedet for klokka 7.00, da). 

 

Siden den første bussen, ikke var på Bjørndal, før klokka 7.30, på lørdager. 

 

Men dette, det hadde visst ikke Kristian Kvehaugen fortalt om, til vaskefirmaet. 

 

For da jeg kom på jobb, klokka 7.30, en kald februar-morgen, (eller hva det kan ha vært, igjen). 

 

Så stod foreldra til Hava, utafor personalinngangen, til Rimi Bjørndal der, og hutra, da. 

 

Og sa at de hadde stått og fryst der, i en halvtime, eller noe sånt. 

 

Så her hadde noe sviktet, når det gjaldt kommunikasjonen, mellom Kristian Kvehaugen og 

vaskefirmaet, da. 

 

(Eller om det var internt i vaskefirmaet, da). 

 

Og da ble jeg så sinna, husker jeg, da jeg gikk inn i butikken. 

 

At jeg bare reiv av dekselet, der jeg skulle slå inn koden, på alarmen, (som Kristian Kvehaugen 

hadde fortalt meg at var '1943', da jeg begynte der), husker jeg. 

 

For jeg syntes at det her ble for dumt, da. 

 

For jeg skjønte at jeg nok kom til å få problemer, da. 

 

Siden disse ganske gamle vaskefolka, hadde stått og fryst i mange minusgrader da, i en halvtime, 

(eller noe sånt), utafor Rimi Bjørndal der, en lørdagsmorgen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hava, hu fortalte meg også det, på bussen ned til sentrum, en gang. 

 

At søstra hennes, (Sema), hu jobba med å vaske, i en butikk, nede i sentrum, da. 

 

Og en gang, så hadde hu Sema begynt å ha sex, i butikken, mens hu skulle vaske, da. 

 

Med en som jobba der da, (var det vel). 

 

Også hadde en Sequritas-vakt sett dette, da. 

 

Så Sema hadde blitt 'ferska' da, sa Hava. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og like etter det her, så begynte også hu Sema, å jobbe, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Og hu Sema, hu var vel bare atten år, vel. 

 

Og jeg husker ennå en gang, som hu løp ut fra garderoben, på Rimi Bjørndal der. 

 

(Og mot meg, som stod ved kontoret der). 

 

I bare en tynn t-skjorte da, (på overkroppen). 

 

Mens de faste puppene hennes spratt opp og ned, under den tynne t-skjorta, da. 

 

Og hu sa til meg det, at jeg måtte finne noe arbeidstøy, til henne, da. 

 

(Noe vel ikke butikksjef Kristian Kvehaugen hadde gjort, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hava, hu pleide å prate til meg om sex og en del andre ting, på bussen, på veien hjem fra jobben da, 

(husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og en gang, så sa hu det, at 'men jeg går ikke i trange klær'. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men det gjorde søstera hennes Sema da, (husker jeg). 

 

Så hu fulgte Oslo-moten da, (som Axel jo hadde forklart om), og gikk med trange klær, på den 

rimelig hotte kroppen sin da, (må man vel kalle den). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, som jeg satt på bussen, hjem fra jobben, sammen med hu Hava. 

 

(Som pleide å ta bussen ned til sentrum, selv om hu skulle til Holmlia, da). 

 

Så spurte Hava meg, på hvert busstopp, mellom Bjørndal og Mortensrud, (var det vel). 

 



(For etterhvert, så ble T-banelinje 3 forlenget, fra Skullerud til Mortensrud. 

 

Mens Mortensrud Senter, ble bygget. 

 

Så 71-bussen slutta å gå fra Bjørndal, da). 

 

Så dette var nok i 1998 en gang. 

 

På vei fra Bjørndal til T-banestasjonen, på Mortensrud, da. 

 

Og da spurte Hava meg om det, (husker jeg). 

 

For hver gang, som denne Søndre Nordstrand-ringbussen stoppa. 

 

Og en ny tenåringsjente gikk på bussen. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

At, 'hva synes du om henne, da?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Fire-fem ganger, da. 

 

Mellom Bjørndal og Mortensrud der, da. 

 

Men jeg sa vel til Hava, at jeg ikke pleide å se så mye på damene, på bussen, da. 

 

Men Hava mente at jeg burde gjøre det, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det er mulig at jeg ble litt påvirket av hu Hava. 

 

Og begynte å kikke litt mer på damene, på bussen og sånn, etter det her. 

 

Etter at jeg hadde jobbet sammen med hu Hava, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 



Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 43: Juleølsmaking 1997 

 

Noen måneder før jul, i 1997, (må det vel ha vært). 

 

Så fikk jeg to billetter, til Mack sin juleølsmaking, av butikksjef Kristian Kvehaugen, på Rimi 

Bjørndal, (husker jeg). 

 

Denne juleølsmakinga, den var på en pub, på et hjørne, i Stortingsgata, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo alle seinvaktene, på Rimi Bjørndal, på den her tida. 

 

(Og jeg var vel den eneste assistenten der, (på Rimi Bjørndal), det andre halvåret, i 1997. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen uker før det her, så hadde Rimi Bjørndal fått en ny medarbeider, (husker jeg). 

 

Og det var en kar, ved navn David Hjort, som hadde jobbet, på en is og kake-cafe, (eller noe sånt), i 

første etasje, på Oslo City, før det her, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu spurte meg om hva jeg syntes, om søknaden, til David Hjort, 

som hu viste meg da, (og som vel hadde ligget, inne på kontoret der, en stund). 

 

Men jeg var ikke butikksjef der, men likevel så spurte Skodvin meg om råd, da. 

 

Og jeg var jo ikke vant til å ansette folk heller. 

 

Men David Hjort, han hadde vel skrevet, i søknaden sin, at han hadde hatt problemer, med sjefen 

sin da, (eller noe), på Oslo City der, da. 

 

Så jeg gjorde et poeng av det, og sa at det kanskje ikke var så positivt, da. 

 

Men likevel, så ble David Hjort ansatt, på Rimi Bjørndal, like etter det her da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Jeg syntes jo at jeg hadde fått det til å fungere rimelig greit, på seinvaktene, på Rimi Bjørndal. 

 

Alle kassadamene jobba bra, liksom. 

 

Men det var litt skjørt også, syntes jeg. 

 

For det her var mye russedamer, (som Therese Gulliksen, osv.), som jeg var litt redd for at, kunne 

være lette å påvirke, til å sette seg på bakbeina osv., da. 

 

(For selv om Therese Gulliksen var russ. 

 

Så var hun også en nøkkelmedarbeider da, på vaktene mine. 

 

Siden hu var omtrent den eneste kassadama, (ved siden av Shomaila Butt), som klarte å ta melka, 

da). 

 

Og når man da fikk en sosial pratmaker, (kan man vel kanskje kalle han), som David Hjort, (som 

jeg så på som en potensiell urostifter, for han ble så fort kjent, med de her kassadamene, da), inn i 

butikken. 

 

Da ble jeg litt redd, (må jeg innrømme), for at det velfungerende maskineriet, (må man vel kalle 

det), som jeg hadde fått bygget opp, på Rimi Bjørndal, skulle begynne å streike, da. 

 

Så jeg hadde egentlig ikke noe annet valg, (sånn som jeg så for meg dette), annet enn å liksom 

begynne å dulle litt, med David Hjort, da. 

 

For jeg ville jo ikke at det samarbeidet, som jeg hadde fått bygget opp, på seinvaktene, på Rimi 

Bjørndal. 

 

Og karrieren min, i Rimi. 

 

Skulle gå i vasken da, liksom. 

 

Så jeg måtte nesten være litt sånn kameratslig og jovial ovenfor han David Hjort da, husker jeg, at 

jeg syntes. 

 

Sånn at han ikke skulle begynne å prate for mye 'piss' liksom, til for eksempel Therese Gulliksen da, 

siden de begge bodde på Bjørndal, osv. 

 

For David Hjort, han hadde jo hatt problemer, med sjefen sin, på den forrige jobben sin, osv. 

 

(På Oslo City der). 

 

Så jeg var litt skeptisk til han, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort, han jobba vel både seinvakter og tidligvakter, på Rimi Bjørndal, (sånn som jeg husker 



det, ihvertfall). 

 

Og Kristian Kvehaugen, hva han tenkte på, da han ga meg de billettene til den juleølsmakinga, det 

veit jeg ikke. 

 

Han kunne vel like gjerne ha spytta på meg, omtrent. 

 

For den juleølsmakinga, den begynte klokka 20, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og Rimi Bjørndal stengte jo også klokka 20, da. 

 

(På den her tida, ihvertfall). 

 

Men så skulle jo fire kasser, samt tippekassa, telles, da. 

 

Så det var ofte at jeg ikke var ut døra der, før rundt klokka 21, da. 

 

(Avhenging av om det var diff i kassene, eller ikke, da). 

 

Og så skulle jeg jo ta bussen, ned til sentrum, da. 

 

En buss som tok cirka en halvtime, vel. 

 

Og så måtte jeg gå, fra Jernbanetorget og til Stortingsgata, da. 

 

Så jeg ville nok ikke være framme, på den her juleølsmakinga, før nærmere klokka 22, da. 

 

Altså et par timer etter at den hadde begynt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg var vant med litt av hvert, fra butikksjef Kristian Kvehaugen, da. 

 

Som for eksempel da han kom hjem fra den Rimi-turen, og var så sur på Rimi-Hagen, som jeg har 

skrevet om, i et tidligere kapittel. 

 

Og sønnen hans, Thomas Kvehaugen, han sa jo at Kristian Kvehaugen hadde brukt utgått ketsjup, 

istedet for gjær, da han lagde hjemmebrent, da. 

 

Så jeg så nok på Kristian Kvehaugen, som en litt rar døl, da. 

 

Som jeg liksom måtte leve med, da. 

 

Til jeg ble forfremmet til butikksjef, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg tenkte på hva jeg skulle gjøre, med de her juleølsmaking-billettene, da. 

 

For jeg var jo vant med, fra Rimi Nylænde, å gi bort sånne reklame-ting, til medarbeiderne, da. 

 

Selv om jeg bare var assistent der. 

 

Thomas Sanne fikk vel for eksempel en kassett, med en Madonna-sang på da, ('Rain', vel). 

 

Og de fleste andre der fikk vel også noe vel. 

 

Unntatt Henning Sanne vel, som vel da vel begynte å klage litt vel. 

 

Men dette var ikke noe personlig, fra meg, mot Henning Sanne. 

 

Men dette var bare sånne reklame-ting, som jeg tilfeldigvis hadde funnet, rundt omkring, på Rimi 

Nylænde der, da. 

 

Og som jeg da bare ga til den medarbeideren, som stod nærmest liksom, da. 

 

Og som ikke hadde fått noe før, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg rydda vel litt her og der, på Rimi Nylænde, når jeg hadde tid, innimellom mine faste 

arbeidsoppgaver. 

 

(Som assistent der, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg ga de her juleølsmaking-billettene, til David Hjort, da. 

 

For han jobba tidligvakt, den dagen, som juleølsmakinga var, da. 

 

Og David Hjort, han var den eneste, som jeg jobba sammen med, på seinvaktene. 

 

Som var heltidsansatt, da. 

 

Så derfor ga jeg de billettene til han, da. 

 

Og da tenkte jeg vel også det, at David Hjort, kanskje ville roe seg ned litt, og ikke stifte noe uro 



liksom, på jobben, hvis jeg prøvde å være litt kul mot han, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det som skjedde da. 

 

(Dagen etter, eller noe). 

 

Det var at David Hjort så inviterte meg også, ned på den juleølsmakinga, da. 

 

Etter jobben. 

 

For da skulle David Hjort holde av noe øl til meg da, sa han. 

 

For det var mulig at de billettene bare gjaldt for gratis øl, da. 

 

Og så var puben åpent som vanlig, fra klokka 21, eller noe sånt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg gikk innom Stortingsgata da, (husker jeg), på vei hjem fra jobben, på Rimi Bjørndal, en 

torsdag eller fredag, (eller hva det var), da. 

 

Og utafor den puben der, (som jeg ikke husker hva heter nå). 

 

(Men den lå vel på et hjørne vel, (mener jeg å huske), litt lenger fra Stortinget enn Peppes Pizza der, 

vel). 

 

Så møtte jeg David Hjort, og ei rødhåra dame, (var hu vel), som han var sammen med, da. 

 

Og som het Heidi vel, (og som var fra Nord-Norge vel), og som jobba på den samme kafeen, i 

første etasje, på Oslo City der, (like ovenfor JC der vel), hvor David Hjort også hadde jobba, da. 

 

Og det var også ei ung dame, fra en Rimi, i Bærum eller Oslo Vest, (eller noe), sammen med David 

Hjort og Heidi der da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg stakk så vidt innom den puben, som lå på det hjørnet der, da. 

 

Mens David Hjort og den stod utafor puben der, (litt nærmere Stortinget), da. 

 



Men den gratis juleølsmakinga, den var vel over, vel. 

 

Og da så jeg hu Monika, som hadde jobba, på Rimi Munkelia, da jeg begynte der. 

 

Og som på den her tida, vel var butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Og jeg så også en Mack-konsulent, (en ganske kraftig kar med høyt hårfeste vel), som jeg ikke likte, 

husker jeg. 

 

(For han pleide noen ganger å si 'vi sneiks', til meg. 

 

Da han var ferdig, med jobben sin, på Rimi Nylænde der, da. 

 

På den tida, som jeg jobba, som assistent der da, (husker jeg)). 

 

Men jeg så ikke noen andre kjente der, da. 

 

Så jeg bare gikk ut igjen, da. 

 

For jeg skjønte det sånn, som at den utdelinga, av gratis juleøl, var ferdig, da. 

 

Men jeg var ihvertfall såvidt innom den puben, da. 

 

Som på det tidspunktet vel hadde åpnet dørene sine for vanlige folk og, (og ikke bare for 

juleølsmakere, vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort han hadde holdt av en flaske juleøl til meg, da. 

 

Og den måtte jeg drikke i Stortingsgata der da, (husker jeg). 

 

For David Hjort og dem, de hadde tatt med den flaska, ut fra den puben der da, (husker jeg). 

 

Men hvorfor David Hjort og dem ikke venta på meg, inne på den puben. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Det klarte jeg vel ikke å finne ut av, (tror jeg). 

 

(For jeg var vel kanskje litt stressa etter jobben, da. 

 

Og jeg hadde aldri vært på noe sånn juleølsmaking før, da. 

 

For jeg var ikke så opptatt av reklame og sånn, liksom da. 

 



Og det var vel mest butikksjefer, som dro på sånn juleølsmaking, muligens. 

 

Og jeg så vel kanskje på Rimi-butikksjefer, som litt harry, da. 

 

Som Henning Sanne, fra Rimi Nylænde, pleide å gjøre et poeng av, at han syntes at Rimi-

butikksjefer generelt var, noen ganger, (husker jeg)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort han dro så med oss andre, til Valentinos, i Torggata der, (husker jeg). 

 

Og jeg drakk opp de pengene jeg hadde i lommeboka mi, (mener jeg å huske). 

 

Og så stakk David Hjort og hu Heidi hjem, da. 

 

Og før David Hjort dro hjem, så stakk han til meg en femtilapp, til taxi hjem, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg var litt full da, så jeg tok imot det her lånet, da. 

 

Og etter at David Hjort og Heidi, hadde dratt hjem. 

 

Så spurte jeg hu fra Bærum, da. 

 

Om hu hadde lyst til å prøve internett. 

 

(Som jeg jo hadde hjemme, i Rimi-leiligheten min). 

 

Og det hadde hu lyst til, da. 

 

Så vi gikk gjennom den tunnelen, der hvor det er Piccasso-malerier, i regjeringskvartalet der, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og så tok vi vel muligens en drosje, (eller om vi gikk), opp til Rimi-leiligheten min, på St. 

Hanshaugen der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og vel hjemme hos meg. 

 

Så lot jeg hu Bærumsdama chatte på sol-chat, da. 

 



Med en kar, som jeg såvidt hadde chatta med før der. 

 

(For den chatten pleide å være litt treig, da. 

 

På den her tida, ihvertfall). 

 

Og det var en som kalte seg DeFord, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

(Noe sånt). 

 

Og som jeg lot chatte litt med hu Bærumsdama, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Bærumsdama og jeg. 

 

Vi satt jo i den Ungbo-sofaen, og chatta, da. 

 

Og etterhvert så begynte vi å kose litt der, da. 

 

Jeg husker ikke om vi klinte. 

 

Men etterhvert, så havna vi i senga mi, ihvertfall da. 

 

(Den rammemadrassen, som jeg hadde fått kjøpt billig, av Magne Winnem, (mens jeg bodde på 

Ungbo der). 

 

Der hvor jeg hadde pult hu So What-dama, hele natta, halvannet år, (eller noe), før det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da husker jeg det, at jeg satt på et musikk-program, med Winamp, som jeg hadde på PC-en. 

 

Som var kobla til stereoanlegget, da. 

 

Og at spesielt en sang som het '1979 (Moby Remix)', med Smashing Pumpkins, hørtes bra ut, mens 

jeg lå og pulte med hu Bærumsdama da, (husker jeg). 

 

(Og hu Bærumsdama, hu gikk vel også inn i ekstase, mens vi hørte på den sangen, hvis jeg skjønte 

det riktig. 

 

Hu stønna eller sukka ihvertfall, mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at det gikk for meg. 

 

Så var jeg så varm, (husker jeg). 

 

At jeg gikk for å kjøle meg ned litt, ved terrassedøra der, da. 

 

Som stod halvåpen vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da så jeg det, at det brant, inne i den falleferdige bygården, i Waldemar Thranes gate 3 der, da. 

 

En bygård som lå kanskje 10-20 meter, fra terrassen min, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så ringte jeg brannvesenet og rapporterte om den her brannen da, (husker jeg). 

 

Og jeg kikka også i den nederste skuffen, under stereoanlegget mitt der. 

 

For jeg lette etter en hammer, (eller noe), som jeg hadde der. 

 

For jeg lurte på om jeg burde starte brannalarmen, i Rimi-bygget der, da. 

 

Og da husker jeg at hu Bærumsdama fulgte med. 

 

For i den skuffen, så hadde jeg også noe sånn rensevann, fra Clerasil, (husker jeg). 

 

Som jeg hadde pleid å bruke, da jeg bodde på Ungbo, da. 

 

For jeg pleide å ha noen kviser nå og da, (selv om jeg var langt oppe i 20-åra), som jeg var rimelig 

flau over, da. 

 

Og da husker jeg at hu Bærumsdama, la merke til den Clerasil-flaska, vel. 

 

Så da følte jeg meg litt dum, da. 

 

Eller, hu Bærumsdama. 

 

Hu var kanskje litt umoden, da. 

 

Hvis hu så ned på meg, (som jeg syntes at det virka som, på ansiktsuttrykket hennes, ihvertfall), 

siden jeg måtte kjøpe Clerasil-produkter, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg så an den brannen litt. 

 

Og brannvesenet dukka opp, i Waldemar Thranes gate der, ganske raskt. 

 

Så jeg bestemte meg for det, at den brannen ikke var alvorlig, at jeg behøvde å starte brannalarmen, 

da. 

 

For den brannen, (som jeg regna med at noen uteliggere, hadde starta, antagelig). 

 

Den ble ikke sterkere og sterkere, da. 

 

Men det var vel heller motsatt. 

 

At den ble svakere og svakere, (eller holdt seg på samme nivå), da. 

 

Og jeg ringte også en drosje, husker jeg. 

 

For hu Bærumsdama, da. 

 

Og ga henne noen hundrelapper, for å ta den drosja, hjem til Bærum, da. 

 

Så jeg måtte ha hatt en god del penger, i lommeboka, på Valentinos, likevel. 

 

Så hvorfor jeg tok imot den femtilappen, fra David Hjort. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg var vel kanskje rimelig full, da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Bærumsdama, hu gikk ut, for å vente på drosjen, da. 

 

Og drosjesjåføren, (som hørtes litt tøff ut vel), ringte meg, og sa at han ikke fikk kjørt fram til der 

jeg bodde, da. 

 

For det stod en brannbil og sperra der, da. 

 

Jeg svarte da, at han kunne stå å vente, ved apoteket der. 

 

(Enda litt lenger fra der jeg bodde, enn der brannbilen stod, da). 

 

Og jeg hadde vel også fått mobilnummeret, til hu Bærumsdama, (sånn som jeg husker det, 



ihvertfall). 

 

Så jeg ringte henne, og ba henne, om å gå bort til ved apoteket der, for å møte drosjen der, da. 

 

Noe hu vel gjorde vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dagen etter, så dro jeg på jobb, som vanlig, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Men jeg nevnte vel ikke, for David Hjort, (eller noen andre), at jeg hadde fått hu Bærumsdama, i 

bingen, vel. 

 

(Det tror jeg ikke, ihvertfall). 

 

For jeg ville liksom ha litt avstand til David Hjort, da. 

 

Og etter det her, så ble jeg bedt mye ut på byen, da. 

 

På house-party-er, osv. 

 

For Toro, (Thor Arild Ødegård), på jobben, (på Rimi Bjørndal), han var jo DJ, da. 

 

Så David Hjort og meg, vi ble bedt med overalt, på techno-party-er osv., av Toro, da. 

 

For Toro, han fikk oss ført opp, på masse gjestelister, på kule fester, på Rockefeller og Chateau 

Neuf, osv. da, husker jeg. 

 

(Så det var mye som skjedde, i månedene etter det her da, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg møtte hu Bærumsdama en annen gang og, husker jeg. 

 



Jeg ringte henne fra jobben, på Rimi Bjørndal. 

 

(Og da lurer jeg på om Vanja Bergersen overhørte at jeg ringte. 

 

Mener jeg at jeg overhørte, at hu prata om, til noen der, ihvertfall). 

 

Og da møtte jeg hu Bærumsdama, utafor Saga kino der, husker jeg. 

 

Også gikk vi oppover Hegdehaugsveien der. 

 

Og bort Josefines gate. 

 

Og videre fra Bislett stadion der. 

 

Og til St. Hanshaugen. 

 

Også satt vi på Underwater Pub der, (i første etasje der), og drakk en halvliter, eller to, husker jeg. 

 

Også dro vi hjem til meg igjen, i Waldemar Thranes gate 5, som var et kvartal cirka unna 

Underwater Pub der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, så hadde vi sex på Ungbo-sofaen da, husker jeg. 

 

Men da lå hu bare hu Bærumsdama helt stille, på ryggen, husker jeg. 

 

Uten å bevege seg, da. 

 

Og da kjeda jeg meg litt, da. 

 

Så jeg begynte å fingre henne litt, (og sånn), da. 

 

Og jeg kjeda meg fortsatt da, siden hu bare lå der, da. 

 

Så jeg stakk en finger til, inn i anus på henne da, (husker jeg). 

 

Også husker jeg det, at jeg liksom bevegde fingertuppene mine mot hverandre, da. 

 

På hver sin side av veggen, som var mellom skjeden og anusen hennes, da. 

 

Og den veggen, den var ganske tynn da, (husker jeg). 

 

Så jeg kunne fint føle fingertuppene mine, når jeg liksom gnidde de mot hverandre, på hver sin side 

av den veggen, da. 

 

Noe jeg gjorde siden hu bare lå der naken da, (uten å bevege seg), på Ungbo-sofaen min, da. 

 



(Uten at jeg tenkte meg så mye om, må jeg vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så lå jeg og knulla litt oppå hu Bærumsdama, da. 

 

I en time ihvertfall vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Men så begynte hu å klage, da. 

 

For hu begynte å få dårlig tid, da. 

 

Og da, så sa jeg det, at jeg skulle prøve å kjappe meg litt, (med å komme fram til orgasme, da). 

 

Og da, så gjorde liksom hu Bærumsdama noe med fitta si, da. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Sånn at hu stramma fitta si litt da, (eller noe sånt). 

 

Sånn at jeg da kom ganske raskt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og før hu stakk, så gikk også hu Bærumsdama litt rundt, i leiligheten min, mens hu var naken, da. 

 

Og da husker jeg at jeg syntes det, at fitta hennes var så stygg, da. 

 

For de indre kjønnsleppene hennes. 

 

De hang liksom ned, nedfor de ytre kjønnsleppene, da. 

 

Mens hu stod naken foran meg, mens jeg satt i sofaen der da, (må det vel ha vært). 

 

Så det husker jeg at jeg reagerte litt på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og noe annet som også var rart, med hu Bærumsdama. 

 

Det var at hu brukte så kjedelig undertøy, da. 

 

Hu brukte sånne lang underbukser og sånn, da. 

 

Nesten som vi hadde i militæret, da. 

 

Så det var nesten som noe undertøy, som en bestemor kunne ha brukt da, husker jeg. 

 

Så det var vel ikke en sånn dame, som man trodde, at skulle bli med på sånne her 'stevnemøter med 

nogo attåt', kanskje da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter det her, så ringte jeg hu Bærumsdama en gang til, da. 

 

(Når jeg begynte å få lyst på et nummer igjen, da). 

 

Men da ville hu ikke møte meg da, (av en eller annen grunn). 

 

Men hu ringte meg et par ganger, da. 

 

Og den ene gangen, så ville hu at jeg skulle bli med henne på en eller annen slags skoleavslutning, 

av noe slag, ute i Bærum da, (må det vel ha vært). 

 

Men det gadd jeg ikke, for jeg syntes ikke at jeg kjente henne så godt, da. 

 

Og da begynte jeg vel også å lure litt på hvor gammel hu her dama egentlig var, da. 

 

For jeg regna vel med at hu var over atten, siden hu hadde vært på juleølsmaking og Valentinos, 

liksom. 

 

Men jeg var ganske stressa, på den her tida, og datet også en finsk dame, (som jeg hadde møtt på 

nettet), da. 

 

I tillegg til at jeg var litt på sjekker'n, med hu Vanja Bergersen, da. 

 

Og Hava og Sema, de flørte jo også ganske mye, på bussen til og fra jobben, da. 

 

Og jeg hadde alle de festene, til Toro og David Hjort, da. 

 

Og jeg hadde irc og jobbing osv. og, da. 

 

Og jeg trente vel også, tror jeg, på Sentrum Treningsstudio der da, på søndagene. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men hu Bærumsdama, hu ringte også og sa, at hu skulle ha noe prosjektarbeid, på skolen, en gang, 

(husker jeg). 

 

Noe om Edvard Munch, (eller noe sånt), vel. 

 

Og da ville hu at jeg skulle låne noen bøker, om han, for henne, på biblioteket, da. 

 

Og det gjorde jeg også da, jeg gikk og lånte noen bøker, (på en fridag vel), om han Edvard Munch, 

på Hoved-Deichmann der, da. 

 

Men hu kom aldri for å hente de bøkene, da. 

 

Så jeg leverte de vel tilbake, et år eller noe seinere, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 44: Julebordet 1997 

 

Like før jul, i 1997, så spurte butikksjef Kristian Kvehaugen meg, om jeg kunne ordne med 

julebordet, den jula. 

 

For Rimi Bjørndal skulle visst ha sitt eget julebord, dette året da, sa Kristian Kvehaugen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg pleide jo å lese Dagbladet, på vei til jobben. 

 

(På bussen, eller om det hadde blitt T-bane, på den her tiden). 

 

Så jeg hadde sett det, at et utested, ved rådhuset, som het Sofies Mat og Vinhus vel, annonserte med 

at de arrangerte julebord, da. 

 

Og jeg spurte Toro, som jo var DJ og utelivseksperten, på Rimi Bjørndal, (må man vel si), om han 

syntes, at det stedet, virka ok, da. 



 

Og det syntes han da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det her var jo det første julebordet, som jeg arrangerte. 

 

(Og vel også det siste). 

 

Men jeg prøvde å få det riktig, da. 

 

Men jeg lurer på om jeg fikk det feil. 

 

For Diana, hu dukka vel opp på julebordet der, selv om hu hadde slutta, (tror jeg). 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil, da. 

 

For jeg mener å huske det, at jeg ikke hadde invitert Diana da, (siden hu hadde slutta, vel). 

 

Så hvorfor hu Diana var der, det veit jeg ikke. 

 

Men hu ble kanskje sur da, siden jeg ikke hadde invitert henne, (eller noe sånt). 

 

Og så dukka hu opp der likevel, liksom som på trass da, (kunne det kanskje virke som). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg inviterte han pakistaneren med hakket i panna, på det her julebordet, da. 

 

Og han sa at han skulle komme, da. 

 

Og man kunne velge mellom flere forskjellige retter da, husker jeg. 

 

Og det var juletallerken, (som bestod av julepølse og medisterkaker, blant annet vel), biff og 

muligens pizza, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg er glad i biff. 

 

Men siden det var jul, så bestilte jeg juletallerken, til meg selv, da. 

 



Og det var det noen som reagerte på der, mener jeg å huske. 

 

(Muligens Gry?). 

 

Men det var ikke bare var meg, som bestilte juletallerken der, da. 

 

Det var vel cirka halvparten, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Også bestilte den andre halvparten, (inkludert Toro og Gry vel), biff, (mener jeg å huske), da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han pakistaneren, med hakket i panna. 

 

Han sa til meg det, at jeg visste hva han kunne spise, da. 

 

(Som muslim, da). 

 

Da jeg spurte han, om hvordan mat han ville ha, på det julebordet, da. 

 

(Etter at han hadde sagt, at han skulle dukke opp der, da). 

 

Og da regna jeg med det, at han tålte å spise en biff, da. 

 

Så da bestilte jeg biff til han, da. 

 

Men han kom ikke på julebordet likevel, da. 

 

Og da var det noen som klagde, (muligens hu sure blondinna, som hadde sagt at plasten blander seg 

på søppelhaugen likevel, (eller noe sånt), et år eller noe, før det her, vel). 

 

(Hu liksom bare spydde ut noe latter eller noen gloser, ut i lufta der, da). 

 

Og mente at det var fælt, da. 

 

(Eller noe). 

 

Men jeg mente at å bestille biff til en pakistaner, det var greit liksom, da. 

 

Så lenge jeg ikke bestilte juletallerken til han, liksom. 

 

For juletallerkenen, den var det jo svinekjøtt i, da. 

 

(Og det er jo svinekjøtt, som muslimene ikke har lov til å spise, da. 



 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Men det er mulig at jeg tok feil. 

 

Men han pakistaneren, han overlot jo til meg, å bestemme, hva han skulle spise, da. 

 

Og jeg er jo ikke noen ekspert på islam, akkurat. 

 

Så hvorfor han gjorde det, det veit jeg ikke. 

 

Men han burde vel klart å bestemme det selv, hva han ville spise, skulle man vel tro. 

 

Men så ikke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Irene Ottesen var på det her julebordet, (enda hu vel hadde slutta, på Rimi Bjørndal, 

men hu var muligens med, fordi at hu var ambulerende butikksjef), og at hu satt til venstre for meg, 

vel. 

 

Og hu spiste vel noe vegetarmat, (muligens vegetarpizza, eller noe), mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var ingen som satt på stolen til høyre for meg, (husker jeg). 

 

Men hu sure blondinna, (som satt på den andre sida av bordet vel), hu la veska si der, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde vel bare gått ned dit, (til Rådhusplassen), fra St. Hanshaugen, mener jeg å huske. 

 

Og jeg gikk vel muligens i den smokingen, som Magne Winnem hadde hjulpet meg å kjøpe, for 

cirka 300 kroner vel, på Dressmann, før jeg skulle være forlover for han, høsten 1993. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 



Og jeg mener å huske at Toro sa til meg det der, at 'du ser jo ut som en mafia-boss'. 

 

Og da visste jeg ikke hva jeg skulle svare, husker jeg. 

 

For det var vel kanskje et litt rart kompliment, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Toro han spurte meg også, under det her julebordet. 

 

Om jeg ville låne noe porno, av han. 

 

Men det syntes jeg at virka litt ekkelt, (husker jeg), å låne noe porno, av Toro. 

 

Så da svarte jeg bare det, (husker jeg), at jeg fant porno på nettet, hvis jeg trengte det. 

 

Og etter det her, så begynte jeg å leite mer etter porno på nettet og, husker jeg. 

 

For jeg ville ikke låne porno av Toro liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg mener også å huske det, at David Hjort, skulle ha meg med inn på dassen, på Sofies Mat og 

Vinhus der. 

 

Men det syntes jeg at ble veldig rart. 

 

Så det gadd jeg ikke, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så hva David Hjort dreiv med da, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og like før vi dro derfra. 

 

Så var det vel noen, (muligens Toro), som foreslo det, at vi skulle bestille en halvliter, til alle som 

satt ved bordet. 

 



Så bordet ble jo fullt av halvlitere, da. 

 

Og da ble butikksjef Kristian Kvehaugen sur, husker jeg. 

 

For jeg begynte å bli litt full, da. 

 

Men Kristian Kvehaugen mente at vi måtte drikke opp all ølen, før vi dro derfra. 

 

Men jeg mente at det ble for mye, da. 

 

Jeg kunne jo ikke drikke opp all den ølen selv, liksom. 

 

Så det var litt morsomt da, (eller umorsomt), avhengig av hvor seriøst man tok det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så dro Toro en del av oss med, i en maxi-taxi vel, til der Radio 1 Club pleide å ligge 

vel, i Storgata. 

 

(Noe sånt). 

 

Men så dro vi istedet til Head On, (mener jeg å huske). 

 

Og der slapp ikke jeg inn, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg mener å huske vagt, at jeg gikk inn på utestedet Barock der, en tur. 

 

Men hvorfor jeg gikk inn der, det husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Men det var sikkert en eller annen grunn, da. 

 

Men jeg husker rimelig klart, at David Hjort og meg, vi stod sammen, utafor den Narvesen-kiosken, 

i Universitetsgata der, (blir det vel). 

 

Og jeg banna og sverta da, siden jeg ikke hadde kommet inn på Head On, (må det vel ha vært). 

 

Men da var det ei dame, som handla, (sammen med ektemannen sin vel), i den Narvesen-kiosken. 

 

(Og som kanskje også hadde vært på julebord, vel). 

 



Og hu begynte å klage på meg, (mener jeg å huske), og sa at jeg ikke måtte være så sur da, (eller 

noe sånt). 

 

Så da måtte jeg nesten prøve å skjerpe meg litt, husker jeg. 

 

Men etter det her, så husker jeg ikke noe mer, fra det her julebordet, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 45: #blablabla 

 

På slutten av 1997 en gang, (må det vel ha vært). 

 

Så inviterte David Hjort meg hjem, til 'heimen' til Heidi fra Nord-Norge, og han selv, på Bjørndal, 

da. 

 

(Dette var vel like i nærheten av der Vanja Bergersen bodde, (før hu flytta til bak slottet der), mener 

jeg å huske. 

 

Noe sånt). 

 

Heidi hadde lagd taco, (mener jeg å huske). 

 

Og det her var vel første gang, som jeg hadde smakt taco, (mener jeg å huske). 

 

(Selv om jeg pleide å kjøpe burritos, noen ganger, i en mexicansk fast-food-restaurant, i en sidegate 

til gågate-delen av Karl Johan, mens jeg bodde på Ungbo, og hadde vært ute på byen, og venta på 

nattbussen, vel). 

 

Og det smakte godt da, (må jeg innrømme). 

 

For det var med salat og alt mulig, som skal være til taco, da. 

 

(Selv om favorittrettene mine egentlig vel var burger, pizza, kinamat, chilli con carne, pasta og 

kebab, da. 

 

Og sikkert mye mer, som jeg har glemt. 

 



Men jeg må innrømme at taco nesten hang seg på den lista, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg lurer på om det var den her gangen, eller om det var under et annet besøk, noen måneder 

seinere. 

 

At David Hjort hadde fått seg internett. 

 

(Som jeg selv hadde fått meg, cirka halvannet år tidligere, da). 

 

For David Hjort ville ha hjelp til å få internett til å virke, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Så jeg installerte modemet og sånn da, må det vel ha vært. 

 

Ihvertfall så installerte jeg programmet mirc, på PC-en hans da, (mener jeg å huske). 

 

Og etter det her, så pleide David Hjort å dukke opp, på irc da, omtrent hele tida. 

 

Så jeg måtte starte en irc-kanal, (nemlig #blablabla), for å ha et sted jeg kunne chatte med David 

Hjort på, da. 

 

For jeg ville ikke chatte med David Hjort, på #quiz-show, husker jeg. 

 

(Og message ble kanskje litt privat, da). 

 

Så jeg opprettet #blablabla, for å ha en irc-kanal, å chatte med bekjente på, da. 

 

For David Hjort, han dukka opp på irc. 

 

Og Glenn Hesler, han fikk seg også internett, og irc, på rundt den her tida, da. 

 

Så derfor begynte jeg å ha en irc-kanal, som het #blablabla, da. 

 

For at folk jeg kjente, som fikk seg internett, kunne finne meg der, hvis de ville chatte med meg, da. 

 

(For å liksom holde dem unna #quiz-show da, hvor jeg var op. 

 

For #quiz-show, det var liksom en seriøs kanal, da. 

 

Og jeg hadde mange sjefer og sånn, over meg på #quiz-show, da. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Altså, det var en del sånne 'sjuende far i huset'-folk, på #quiz-show, da. 

 



For det var mange folk, som hadde vært med på å organisere #quiz-show, i mange år, før jeg dukka 

opp der, da. 

 

Og på #quiz-show, så var det også så mange regler, og sånn, da. 

 

Så man måtte liksom ta det litt rolig der, i begynnelsen der. 

 

Så for at de folka jeg kjente, som dukka opp, på irc, skulle få mulighet til å chatte fritt med meg, (og 

andre kjente av meg, og venners venner da, ble det vel etterhvert). 

 

Så opprettet jeg chattekanalen #blablabla, da. 

 

Hvor det ikke var så mye regler, og sånn. 

 

(Iforhold til #quiz-show, da). 

 

Så man kunne chatte fritt der, da. 

 

Men hvis man chattet fritt, på #quiz-show, så ble man kasta ut, av op-ene, (sånn som jeg selv var 

der), da. 

 

Så da hadde det isåfall blitt min jobb, å kaste ut for eksempel Glenn Hesler og David Hjort fra 

#quiz-show, da. 

 

Og det kunne det kanskje ha blitt vanskelig for meg, hvis jeg først kasta ut David Hjort, fra #quiz-

show, den ene dagen, og så måtte jobbe sammen med David Hjort, på Rimi Bjørndal, den neste 

dagen. 

 

Så derfor opprettet jeg heller #blablabla, da. 

 

Og inviterte de folka jeg kjente, som dukka opp, på irc, til å henge der, da. 

 

(Hvis de ville chatte med meg, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre som begynte å henge ganske ofte, på #blablabla. 

 

Det var Cilla, (Janniche Fjellhaug), fra Nattlandsfjellet, i Bergen. 

 

Hu hadde jeg bare begynt å chatte med, fordi at hu hang på #quiz-show, var det vel. 

 

Og så inviterte jeg henne, til å chatte, på #blablabla, da. 

 

Det var også Tosh, som også hang på #quiz-show, (eller noe sånt), da. 

 

Nemlig Torstein Bjørnstad, fra Trondheim. 

 



Og det var også Zera, som var ei jeg chatta med, på Dagbladet-chatt, etter at jeg kom hjem, fra 

ferietur, til Ayia Napa, (var det vel), sommeren 1998, da. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og hennes navn, det var Linda Wold vel, fra Halden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også mange andre folk, som var innom #blablabla, fra 1998 og ut på 2000-tallet, da. 

 

Men folk som jeg savna der. 

 

Det var Magne Winnem, og søstera mi Pia, da. 

 

De holdt seg til telefonen, da. 

 

Og det syntes jeg at ble gammeldags, på den her tida da, husker jeg. 

 

Men jeg ville ha syntes at dette hadde vært artig, hvis søstera mi og/eller Magne Winnem, hadde 

dukka opp, på irc og, da. 

 

Men Magne Winnem, han ville ikke chatte, på nettet, da. 

 

Og søstera mi, hu ville ikke ha internett, da. 

 

For hu ville ikke at sønnen hennes Daniel, skulle bli sånn, at han bare satt inne foran PC-en da, 

fortalte hu meg, en gang, på slutten av 90-tallet, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Glenn Hesler, han brukte nicket Kazuya da, på irc. 

 

Og David Hjort, han tulla etterhvert mye, på irc, må man vel si. 

 

Og brukte nicket kong_anus, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Og Axel, han begynte å bølle, på irc, da. 

 

Han sa på #quiz-show, (var det vel), en gang han var på besøk hos meg, da. 

 

Til en som kalte seg Pianoman, vel. 

 

At, 'Pianoman: du skylder gitarmannen penger'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hva det var med Axel, det veit jeg ikke. 

 

Men man kan vel lure, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Og Ove, han var også på besøk hos meg, for å teste internett da, (var det vel). 

 

For Ove, han møtte jeg en gang, mens jeg venta på bussen, (som gikk opp til St. Hanshaugen der), 

fra utafor Glassmagasinet, (ved Stortorvet der), da. 

 

Og da, så ble Ove med meg hjem, var det vel. 

 

Selv om jeg ikke hadde venta besøk, da. 

 

Og vel måtte rydde, da jeg kom inn døra der, etter jobben, da. 

 

Så det var nesten som at Ove spionerte på meg, (husker jeg). 

 

For hvorfor hang han rundt buss-stoppet mitt, ved Stortorvet der, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og når Ove chatta på nettet. 

 

Så skrev han sånn 'chicka-babe', (og sånn), husker jeg. 

 

Til noen damer som han chatta med, da. 

 

Og jeg lurte på om det var et uttrykk, som han hadde lært seg, i USA, (da han gikk på High School 

der), eller noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når Ove skulle forklare hvordan han så ut. 

 

Så sa han at han hadde helt kort hår, da. 

 

Og når damene lurte på om han var skinnhead, (eller om det var nazist). 

 

Så forklarte Ove det da, (husker jeg), at han ikke var skinnhead eller nazist, men at han var som en 

sånn kul London-dude da, (eller noe), liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, (husker jeg), da Ove var på besøk hos meg, at det skjedde mye rart, da. 

 

En gang, som vi drakk, hjemme hos meg. 

 

Så røyk Ungbo-sofaen, da. 

 

Ove ville nemlig at vi begge to skulle reise oss opp samtidig, da. 

 

Og så også sette oss ned samtidig, da. 

 

Og da knakk noen bærende elementer, inne i den Ungbo-sofaen, (husker jeg). 

 

Så den måtte jeg hive ned i kjelleren, i Rimi-bygget der da, (husker jeg). 

 

Men hvorfor Ove ville at vi skulle drive, med den her tøyinga, da. 

 

Det veit jeg ikke. 

 



Men dette var vel kanskje noe sabotasje, mot meg? 

 

Det var rart at Ove skulle henge på buss-stoppet mitt, ved Stortorvet også, (syntes jeg). 

 

Så det her var rimelig rart egentlig, da. 

 

Jeg tenkte vel bare at det var noe uflaks, da. 

 

Og tok det vel ikke det med sofaen så veldig tungt. 

 

Men når jeg tenker på det nå, så virker det litt rart, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, en gang, som Ove var på besøk hos meg. 

 

(Enten den gangen, som Ungbo-sofaen knakk, eller en annen gang). 

 

At Ove ble til en galning, (må man vel si). 

 

På samme måte som da han gikk, på utside av gjerdet, over elva Fossekleiva der, ved Berger-

kafeen. 

 

Da vi som barn, (må man vel si), gikk til Berger-kaffen, på begynnelsen av 80-tallet, en gang. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så begynte også Ove, å plutselig oppføre seg som en galning, på St. Hanshaugen der, da. 

 

Ove gikk nemlig, fra terrassen min, og over på terrassen til hu negerdama Sophia, som bodde i 

leilighet 304, (ved siden av meg), da. 

 

Og der ble han vel i en halvtime, (eller noe sånt), vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og så kom han tilbake, inn den vanlige døra mi, (altså fra gangen), da. 

 

Og sa at det satt ei jævlig fin, (eller om han sa 'dritstrøken'), negerdame, i leiligheten ved siden av 

min, da. 

 

(Altså hu Sophia, som jeg overhørte, (gjennom veggen), at pulte der en gang, en nyttårsaften, som 

jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel, da). 

 

Men jeg hadde vel vokst fra det, å gå over til naboleiligheten og sånn, i Rimi-bygget der. 

 

Det var jo derfor at jeg ikke hadde latt Leif Jørgensen slippe inn, i Rimi-leiligheten min, den første 

uka, som jeg bodde der. 



 

For jeg ville ha litt fri, fra Rimi, på fritiden min, da. 

 

Så jeg var ikke det minste interessert, i å besøke hu negerdama Sophia, da. 

 

For jeg hadde jo pult både hu So What-dama og hu Bærumsdama ganske mye, i den leiligheten, fra 

før av, da. 

 

Så hu nabo-negressa, hu kunne jeg godt la være i fred da, (syntes jeg). 

 

Men hva Ove tenkte med, da han holdt på sånn, (som en villmann eller galning), det veit jeg ikke. 

 

Selv om jeg selv vel også gjorde noe lignende, i Min Bok 2 en gang, da Magne Winnem bodde, i 

Rimi-bygget, på St. Hanshaugen der, da. 

 

Men det gjorde jeg bare, fordi at jeg så det, at noen andre der gjorde det, (på en fest, eller noe sånt), 

da. 

 

Men kanskje Magne Winnem kan ha hatt en finger med i spillet, på galning-oppførselen til Ove, 

tenker jeg nå. 

 

Hvem vet. 

 

Hm. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 46: Mer fra tiden jeg jobbet på Rimi Bjørndal 

 

Noen måneder etter, (må det vel ha vært), at Axel inviterte meg, for å dra på Snorre, og møte han og 

Barbie-Heidi, fra Son. 

 

Så inviterte Axel meg, for å bli med han og Barbie-Heidi, på McDonalds, på Aker Brygge, (husker 

jeg). 

 

Dette ble ikke så vellykket, husker jeg. 

 

Barbie-Heidi, hu gikk i en DKNY-topp, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg selv, jeg hadde på meg en grå genser, fra Hennes og Mauritz, (som jeg sikkert hadde skjønt 

at var kul, etter å ha lest i FHM, da). 

 

Og Axel, han hadde vel noen beige klær på seg, (tror jeg), for han syntes at den fargen var så kul, 

da. 

 

(Noe sånt). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det her var jo etter at jeg hadde slutta å drikke cola. 

 

(For jeg prøvde jo å kvitte meg med ting jeg var avhengig av. 

 

Nemlig cola og røyk, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Så jeg bestilte en meny, med Fanta da, (husker jeg). 

 

Og vi gikk og satt oss, ved et bord, oppe i andre etasje der, da. 

 

Og jeg ble sittende rett ovenfor Barbie-Heidi der da, (husker jeg). 

 

Sånn at jeg kunne se rett inn i de spesielle øya hennes da, (må man vel kalle dem). 

 

For Barbie-Heidi, hu hadde nemlig noen slags rare regnbuehinner, (heter det vel), som var litt 

spesielle da, (må man vel si). 

 

Blåfargen i øynene hennes, den var ikke sirkelformet da, liksom. 

 

Men den lyseblå fargen, den ble mer og mer ujevn, dess nærmere man kom ytterkanten, av 

regnbuehinnene hennes, da. 

 

(Hvis det er mulig å forstå hva jeg mener, da). 

 

Resultatet ble ihvertfall noen rimelig spesielle øyne, å se inn i da, (må man vel si). 

 

Og hu Barbie-Heidi var vel ikke helt blid heller, (må man vel si), så de øynene hennes, de var ikke 

helt normale å se på da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på toppen av det hele, (må man vel si). 

 

Så begynte Barbie-Heidi å si det at, 'Fanta er ekkelt'. 

 

For Barbie-Heidi likte ikke Fanta, da. 

 

Siden det er noe sånn grums, (eller berme), som vel egentlig er fruktkjøtt vel, oppi Fanta-flaskene 

og begrene, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da Axel, Barbie-Heidi og jeg, gikk fra Aker Brygge der, (foran rådhuset der), så begynte Barbie-

Heidi å fekte med armene, (eller noe sånt), da. 

 

Sånn at Axel liksom måtte roe henne ned da, (husker jeg). 

 

Noe var galt da, skjønte jeg. 

 

Uten at jeg helt skjønte hva det var, da. 

 

Og Barbie-Heidi og Axel, de gikk vel så en annen vei, enn meg da, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så det her møtet, det ble ikke noe særlig vellykket, da. 

 

Men jeg var jo det tredje hjulet, på vogna liksom, da. 

 

Og det er vel sjelden særlig artig, (sies det vel). 

 

(Selv om vel ikke Elin fra Skarnes, begynte å oppføre seg så spesielt. 

 

Den gangen som hu, Magne Winnem og jeg, var og så JFK, på Klingenberg kino, den gangen, som 

jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2. 

 

Selv om hu og Magne Winnem vel begynte å gjespe litt mye kanskje, mens vi så på den filmen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på den tida, mens jeg jobba, på Rimi Bjørndal. 

 

At Magne Winnem og Andre Willassen, de inviterte seg selv, (må man vel si), på guttetur, på byen, i 

Oslo, med vorspiel hjemme hos meg, da. 

 

Og jeg dro med Magne Winnem og Andre Willassen, på Head On, da. 

 

Som gikk for å være det kuleste utestedet, i Oslo, på den her tida, da. 

 

Men der ville ikke Magne Winnem og Andre Willassen henge, da. 

 

For de ville på So What. 

 

Og på veien dit, (eller om det var på veien til Head On), så så Andre Willassen noen damer, som han 

mente, at 'ble med på alt' da, (husker jeg). 



 

(Uten at jeg vet hvordan han kunne vite det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På So What, så møtte vi Sophie, fra Rimi Karlsrud, (og jus-fakultetet ved UIO), husker jeg. 

 

Og jeg dreit meg ut litt da, (må man vel si). 

 

For jeg hadde lest i Natt og Dag, at rusbrus, (som var nytt på den her tida), var så kult, da. 

 

Så jeg hadde kjøpt sånn Zest sitron-rusbrus, da. 

 

(Var det vel). 

 

Mens Magne Winnem, Andre Willassen og Sophie fra Rimi Karlsrud alle drakk øl, da. 

 

Men jeg hadde jo gått på markedsføringslinja, det andre året, på handel og kontor. 

 

Så jeg kunne vel drikke sånne nymotens ting kanskje, da. 

 

Og hva Sophie fra Rimi Karlsrud gjorde på So What. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Hu likte ikke den U2-sangen, som het 'Until the End of the World', ihvertfall, (husker jeg). 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 4). 

 

Men hvordan musikk hu Sophie fra Rimi Karlsrud likte, det visste jeg ikke, da. 

 

Og hu syntes jo heller ikke at Andre Willassen så ut som Richard Gere, (husker jeg), fra en fest hos 

han Geir, som var assisterende butikksjef, på Rimi Karlsrud, (før han fikk sparken derfra), da. 

 

Og jeg så vel aldri hu Sophie, fra Rimi Karlsrud, på So What, hverken før eller etter det her, vel. 

 

(Enda det stedet vel ble nesten som et stamsted, for meg, i Oslo, (etter at jeg flytta til St. 

Hanshaugen, da). 

 

Siden det var så nærme Rimi-bygget, hvor jeg bodde, da. 

 

Det var jo bare ned Ullevålsveien og Akersgata, liksom. 

 

Og siden jeg likte musikken de spilte der, da. 

 

Og det var jo også gratis inngang der, så). 

 

Men var det noe tull fra Magne Winnem og/eller Andre Willassen, det her? 



 

Hadde de avtalt å møte hu Sophie fra Rimi Karlsrud, på So What? 

 

Hvem vet. 

 

Det kan jeg jo ikke si helt sikkert. 

 

Men det virka litt rart at vi skulle møte hu Sophie fra Rimi Karlsrud, på So What da, må jeg si. 

 

Det var jo også sånn, på julebordet, med Rimi Nylænde, i Bekkelagshuset, jula 1995. 

 

At jeg lurte på om Line og Pål, hadde prata med hu Sophie fra Rimi Karlsrud, om meg, bak ryggen 

min, da. 

 

Hadde Magne Winnem og/eller Andre Willassen prata med hu Sophie fra Rimi Karlsrud, om meg, 

bak ryggen min, de og? 

 

Hvem vet. 

 

Det ville vel isåfall ikke vært tegn på noe særlig bra kameratskap, syntes jeg, (hvis jeg skal si det 

ærlig). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Og Magne Winnem, han hadde jo også bedt meg om å bla i fotoalbumet sitt. 

 

Da han bodde på Bergkrystallen, et par år, før han ville på den So What-turen, hvor vi traff Sophie 

fra Rimi Karlsrud. 

 

Og i fotoalbuet sitt, så hadde jo Magne Winnem et bilde av nettopp hu Sophie fra Rimi Karlsrud. 

 

Som jeg har skrevet om i Min Bok 4, vel. 

 

Og da jeg bladde over til den sida, i fotoalbumet til Elin og Magne Winnem, hvor det var et 

fotografi av Sophie fra Rimi Karlsrud. 

 

Så var det akkurat som om Elin og Magne Winnem liksom scannet trynnet mitt, da. 

 



For å liksom prøve å lese om jeg hadde noen følelser for Sophie fra Rimi Karlsrud, (eller noe sånt). 

 

Så det ble jo rimelig rart, syntes jeg. 

 

Og når Magne Winnem seinere også dro meg med på So What, mens hu Sophie fra Rimi Karlsrud 

var der. 

 

Uten å nevne at hu var der på forhånd, liksom. 

 

Så det var liksom som at hu Sophie fra Rimi Karlsrud var noe slags agn, eller noe sånt, da. 

 

Uten at jeg helt skjønte hva som foregikk inne i huet, til Magne Winnem. 

 

Og hvilken underverden er Magne Winnem med i isåfall? 

 

Hvis han liksom bruker hu Sophie fra Rimi Karlsrud som noe slag agn, (eller noe)? 

 

Nei, det veit jeg ikke, dessverre. 

 

Men det er det kanskje noen andre som veit. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 47: Titanic 

 

Grunnen til at jeg kaller det her kapittelet for Titanic, det er fordi at jeg husker at jeg var og så den 

filmen, på Klingenberg, (like etter at den hadde hatt premiere vel), med ei dame, som jeg hadde 

møtt, på Valentinos. 

 

En gang som jeg hadde vært der, sammen med Pia og Axel. 

 

Og for å finne ut når dette var, så må jeg søke litt på nettet. 

 

Det var ihvertfall mens jeg jobba på Rimi Bjørndal, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg så på Wikipedia nå, at Titanic, den ble utgitt i 1997. 

 

Og jeg tror at da jeg var og så den filmen, på kino, med hu 'bygde-dama', fra Titanic, det må vel ha 



vært ganske tidlig i 1997. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For Axel og jeg, vi hadde vel vært hjemme hos Pia, i Tromsøgata. 

 

Kanskje i nyttårshelgen 1997, eller noe sånt? 

 

Like etter det slektstreffet, hos onkel Runar, i Son? 

 

Noe sånt. 

 

På Valentinos, så traff vi Marianne Hansen, fra Rimi Nylænde. 

 

(Jeg jobba jo på den her tida på Rimi Bjørndal. 

 

Så jeg så jo ikke hu så ofte, på den her tida). 

 

Men hu begynte nesten å sikle, da jeg introduserte henne for Axel da, (husker jeg). 

 

(For vi måtte dra på Valentinos, siden Axel var en attpåklatt, da. 

 

Så han kom nok ikke inn på steder med 20-års grense). 

 

Og Pia likte vel ikke det, da. 

 

At hu Marianne Hansen liksom sikla på Axel, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg møtte ei ganske høy dame der. 

 

Som pleide å gå med trange, hvite klær, vel. 

 

Og som var fra Trøgstad eller et annet sted i bygdene utafor Oslo, husker jeg. 

 

Og Pia sa ting til meg, som at, 'jeg tror hun vil at du skal prate til henne', osv. 

 

Så det ble litt rart, husker jeg. 

 

At Pia gikk så nærme. 

 



For jeg hadde jo pult hu So What-dama en hel natt, ikke så utrolig lenge før det her, liksom. 

 

Så jeg var jo ikke så desperat, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da Axel, Pia og meg, gikk fra Valentinos der. 

 

Hvis ikke det her var en tidligere gang, som vi var på Valentinos. 

 

For vi var en gang på Valentinos, mens jeg fremdeles bodde på Ungbo vel. 

 

Men Pia bodde i Tromsøgata, vel. 

 

Noe sånt. 

 

Og da, så satt Axel og jeg, ikke så langt unna dansegulvet, på Valentinos der. 

 

Og da, så skulle jeg bare snakke til ei ung dame, som satt der. 

 

Og da begynte Axel å bli aggressiv, husker jeg. 

 

Og sa til meg det, at 'det her er mitt territorium, Erik'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu unge dama, hu begynte jo å skræve skikkelig, under bordet der. 

 

For å liksom roe ned både Axel og meg samtidig, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For hu liksom gnidde et bein mot Axel og et bein mot meg, da. 

 

Men hva Axel mente med at 'det her er mitt territorium', det veit jeg ikke. 

 

Mente Axel at Valentinos var hans territorium? 

 

Mente Axel at Oslo var hans territorium? 

 

Mente Axel at hu dama var hans territorium? 

 

Mente Axel at jeg var der, bare for hans skyld? 

 

Mente Axel at jeg liksom bare skulle bli dratt med av han og Pia, på Valentinos, for at Axel skulle 

komme inn, (eller noe), og så bare sitte der og se dum ut? 

 

Nei, det her ble rimelig rart, husker jeg. 



 

Så hva Axel mente, det veit jeg ikke. 

 

Men han gikk jo på spesialskole, i mange år, så jeg syntes nok at det var vanskelig å vite, hvordan 

jeg skulle ta det her, da. 

 

Så jeg har ikke tatt det opp det her med Axel seinere, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var ihvertfall sånn, at en av de første gangene, som Axel, Pia og jeg, gikk fra Valentinos, 

(husker jeg). 

 

(Som muligens kan ha vært en gang, som jeg lurer på om jeg gjenkjente fotballspilleren Erik 

Mykland der. 

 

Det er mulig). 

 

Så var jeg ganske full, husker jeg. 

 

Og av en eller annen grunn, så begynte jeg å bable om den gangen, som jeg hadde hatt sex med hu 

Kari fra NHI, på Frelsesarmeen sitt hybelhus for damer, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 2), da. 

 

(Til Pia og Axel, da). 

 

Bare for å ha noe artig å fortelle om, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg tror ikke at Pia og Axel sa så mye da, etter at jeg hadde fortalt den her historien vel, (hvis 

jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg fikk vel telefonnummeret, til hu her bygde-dama vel, og ringte henne, og hu ville bli med å 

se Titanic da, (husker jeg). 

 

Og det var samme dag, som jeg hadde tannlegetime, hos onkel Runar, i Son, (husker jeg). 

 

Og det må ha vært etter at jeg skrota HiAce-en. 

 

For jeg husker at jeg tok toget inn til Ås, da. 

 

(Og dette må vel ha vært en tannlegetime, som onkel Runar og jeg hadde avtalt, på det slektstreffet, 



i romjula 1996, i Son vel). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo nettopp tatt lappen. 

 

Og jeg måtte skrote HiAce-en fordi at jeg ikke hadde hatt råd til å beholde den. 

 

Likevel så begynner onkel Runar å spørre meg om jeg sparer, osv. 

 

Og jeg var stressa, for jeg skulle rekke den date-en, med hu bygde-dama, da. 

 

Så jeg lurte på om jeg skulle ta drosje, tilbake til Oslo, for å ikke komme for seint, da. 

 

Men det ble til at jeg tok toget, da. 

 

Og mens jeg satt i tannlegestolen, hos onkel Runar der. 

 

Så hørte jeg det, at Susanne, (mener jeg at det må ha vært), dukka opp, på kontoret til onkel Runar 

der. 

 

Men onkel Runar sa ikke til meg, at Susanne var der, da. 

 

(Susanne ble vel konfirmert, i 1993, (mens jeg var i militæret), hvis jeg har skjønt det riktig. 

 

Så hu var vel atten år, (eller noe sånt), på den her tida. 

 

Så hu burde vel klare å si hei, skulle man vel tro). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på toget tilbake til Oslo. 

 

Så lurer jeg på om jeg så Susanne der og. 

 

Og at hu satt ikke så langt unna der jeg satt. 

 

Men jeg er ikke helt sikkert. 

 

Hu sa ikke hei, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Da jeg møtte hu bygde-dama, ved Oslo S, (eller noe sånt). 

 

(For hu hadde bil, og parkerte like ved Plata der da, husker jeg). 

 

Så dro jeg henne med, på den kafeen, i Lille Grensen. 

 

Der hvor Axel hadde dratt meg med, for å møte hu Heidi fra Nesodden, et halvt år tidligere, (eller 

noe sånt vel). 

 

(Cafe Leonel, heter vel det stedet). 

 

Men hu bygde-dama, hu likte seg ikke på Cafe Leonel da, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så vi dro derfra, og til Klingenberg, da. 

 

(Og satt heller og venta der litt. 

 

Mens jeg prøvde å prate litt med henne, vel. 

 

Men praten fløyt vel ikke så lett, tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi hadde sett Titanic, så fulgte jeg hu bygde-dama, gjennom Karl Johan, og ned til Plata, 

hvor hu hadde parkert bilen sin, da. 

 

Hu spurte meg om hu skulle kjøre meg hjem, (til Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen). 

 

Men det ble litt flaut, syntes jeg. 

 

Jeg hadde jo nettopp hatt bil selv og. 

 

Så det hadde blitt litt trist, syntes jeg, da. 

 

Da var det bedre å gå hjem, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så avtalte jeg det, å møte hu bygde-dama, på Valentinos, på en torsdagskveld, (eller 



noe sånt), var det vel. 

 

Jeg dro dit rett etter jobben, (mener jeg å huske). 

 

Og hu møtte opp der, sammen med en venninne, husker jeg. 

 

Og de to, de bare marsjerte forbi meg, og inn på doen der da, husker jeg. 

 

(Som om de var med i noe slags nazi-hird, eller noe sånt). 

 

Og det syntes jeg at ble så rart, husker jeg. 

 

Så jeg bare slang meg ned, på en ledig barkrakk, på Valentinos der, husker jeg. 

 

(Ved siden av noen folk jeg ikke kjente der, da. 

 

Blant annet ei ung dame, mener jeg sånn vagt å huske). 

 

Og kjøpte meg en halvliter der, da. 

 

Og lot som at jeg ikke kjente de her rare damene, da. 

 

Og når de her Hitler-damene, kom ut fra doen igjen. 

 

Så bare satt jeg langs bardisken der, og så på dem, da. 

 

Mens de gikk ut fra Valentinos, da. 

 

For dem oppførte seg så rart, de her damene, så jeg ble flau liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en lørdag, etter det her. 

 

Så skulle jeg vel møte hu bygde-dama, på Valentinos igjen, tror jeg. 

 

Og da ble Axel med, da. 

 

Og det varte og rakk, og hu bygde-dama dukka ikke opp, da. 

 

Men noen sa til meg det, at hu satt inne på Stedet der, (var det vel). 

 

På den andre sida av gata, fra Valentinos der, da. 

 

Og da, så gikk jeg bort, til der hu satt, da. 

 

Og hu satt der i en gruppe, på to kraftige karer og to damer, (ved et bord), da. 

 



(Noe sånt). 

 

Og jeg bare prata til henne, (etter å ha stått og sett på dem en stund), for jeg hadde jo en avtale med 

henne. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så hvorfor hu satt sammen med to kraftige karer på Stedet. 

 

Når hu egentlig skulle møte meg, på Valentinos. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men hu gikk seinere og prata med Axel, inne på Valentinos, mener jeg å huske. 

 

Og sa noe om meg, vel. 

 

Men hva hu sa, det fikk jeg ikke helt med meg. 

 

Men etter det her, så så jeg vel aldri noe mer, til hu her bygde-dama, vel. 

 

Og det var nok like greit. 

 

For hu skjønte jeg ikke noe av, for å si det sånn. 

 

Hu syntes jeg at det var rimelig vanskelig å prate med, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg lurer på om det kan ha vært på vei hjem fra den her byturen. 

 

Mens Axel og jeg, gikk bort Torggata der. 

 

At vi møtte Marianne Hansen og ei venninne av henne. 

 

(Ikke så langt fra Glassmagasinet der, vel). 

 

Og da prøvde Marianne Hansen seg på Axel da, (som hu hadde sikla på, inne på Valentinos, noen 

uker tidligere da), husker jeg. 

 

Og da sa Axel det, at 'jeg har dame jeg'. 

 

(Nemlig Barbie-Heidi da, som han var sammen med, på den her tida). 

 

Og da svarte Marianne Hansen det, (husker jeg). 

 

At, 'suger a da, jeg svæljer og jeg'. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så ville vel Axel gå gjennom Grubbegata der, på vei hjem vel. 

 

(Jeg likte vel ikke å gå den veien. 

 

For da måtte jeg gå forbi Lassen frisør. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og jeg likte ikke det navnet. 

 

Etter Brighton-turen, i 1985, da jeg måtte dele rom med en Lassen, fra Østfold. 

 

Etter å ha først delt rom med Fredrik Axelsson, fra Gøteborg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I Grubbegata, så var det mørkt. 

 

Og det pågikk også noe slags veiarbeid, vel. 

 

Så jeg falt plutselig, og slo det venstre kneet mitt, som jeg nettopp hadde operert da. 

 

Så jeg fikk liksom et ekstra sår, oppå operasjonsarret, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens Axel og jeg tråkla oss gjennom regjeringskvartalet der. 

 

Så nevnte jeg for Axel at noen sånne tjukke stolper, (var det vel). 

 

Som stod rundt regjeringsbygningene der. 

 

Det var det samme som Blitz hadde laget. 

 



(Og som det hadde stått om i avisene, noen år tidligere vel). 

 

For å beskytte seg mot bilbomber, osv. 

 

(Da Blitz murte fast noen sånne tønner, utafor Blitz-bygningen, noen år før det her, da). 

 

Så de hadde egentlig beskyttelse mot bilbomber, i regjeringskvartalet, allerede i 1997, (sånn som jeg 

skjønte det, ihvertfall). 

 

Og mens jeg prata om det her, til Axel. 

 

Så var det to edru folk, i femtiåra, (eller noe), som stod i den mørke gata der. 

 

Og liksom fulgte med på hva vi prata om, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn en gang. 

 

Som Axel og jeg var på Valentinos, (husker jeg). 

 

At Axel dreiv og sa ganske høyt, til noen folk der. 

 

At han var den med utseendet, og jeg var den med hjernen. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da kunne Axel like gjerne ha spytta på meg, husker jeg, at jeg syntes. 

 

For da sa han jo at jeg var stygg, liksom. 

 

(Og jeg mener også at jeg overhørte det, at det var ei dame, inne på Valentinos da. 

 

Som sa noe sånt, som at 'jeg syntes at han andre så bra ut også jeg', (eller noe). 

 

Noe sånt). 

 

Men Axel, han var jo fortsatt en tenåring da, (på den her tida). 

 

Så det var ikke sånn at jeg tok opp det her med han, seinere, når vi begge var edru, liksom. 

 

(For jeg hadde vel mye å gjøre også, på den her tida, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og på den her tida. 

 

Så sa Axel også til meg, noe sånt, som at han syntes det, at jeg var flink. 

 

Siden jeg hadde klart å lære han noe matte, det året, som jeg leide et rom, av faren og stemora hans, 

på Furuset. 

 

(Altså studieåret 1990/91. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så Axel mente det da, at hvis han ble suksessfull, og fikk seg et stort firma, og sånn. 

 

Så skulle jeg få lov å jobbe med regnskap og sånn, for han, da. 

 

Så jeg som var den dyktige NHI-studenten, (som hadde funnet opp et, mer eller mindre, genialt 

kryssord-program, osv.). 

 

Og som var så flink på skolen at jeg var kom inn på samarbeidsavtalen, mellom Vestfold og 

Buskerud, det året jeg var russ, i Drammen. 

 

Og som var heimevernsmann og butikkleder i Rimi. 

 

(Og op på #quiz-show). 

 

Jeg skulle liksom bli 'undersotten' til spesialskoleeleven, da. 

 

(Og ikke omvendt). 

 

Nei, da er noe galt, mener jeg. 

 

(For da blir det jo Bakvendt-land og Molbo-land). 

 

Men hva det var, som Axel tenkte på da, det veit jeg ikke. 

 

Men det er nok ikke så lett, med spesialskoleelever, da. 

 

Det var kanskje dumt, av Pia, å begynne å ta med Axel ut på byen. 

 

Noe hu gjorde så tidlig som i 1992, da vi var i middagsselskap, hos en venn av tante Ellen, på 

Grunerløkka. 

 

Helgen før jeg var statist, i filmen Secondløitnanten, da jeg var i Geværkompaniet, høsten 1992. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

For Axel, han var jo født i 1978. 

 

Så han var jo bare 13-14 år, da Pia begynte å ta han med ut på byen. 



 

Så det var vel kanskje ikke så smart da, med tanke på at Axel gikk på spesialskole, de 7-8 siste 

årene vel, av barne og ungdomsskolen, (på Majorstua der), da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ove, han kjente også ei bygde-dame, husker jeg. 

 

En av de første gangene, som jeg var på besøk, hos han. 

 

(I Oslo-leiligheten til onkel Runar, da). 

 

Så hang det ei pen dame, i stua hans, (av en eller annen grunn). 

 

Ei som prata veldig pent, (og sånn), da. 

 

Det her var kanskje ei venninne av Heidi, (eller noe sånt). 

 

(Hva vet jeg). 

 

Og etter at hu bygde-dama gikk inn på rommet til Heidi da, (eller noe sånt). 

 

Så spurte Ove meg, 'prøv å gjett hvor hu dama er fra'. 

 

Og da svarte jeg det, at jeg ikke hadde peiling, da. 

 

Eller om jeg svarte Oslo Vest, (eller noe sånt). 

 

'Indre Østfold', svarte Ove da, (husker jeg). 

 

Og det ble jo litt komisk da, (husker jeg). 

 

Siden hu dama prata så pent og sånn, da. 

 

Nesten som om hu var dattera til Kåre Willoch, (eller noe sånt), da. 

 

(For å overdrive litt, men likevel). 

 

Men hva hu fine Østfold-dama gjorde der. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For jeg var nok litt knytt, under det her besøket, da. 

 

For det var sånn, at jeg bare hadde med Ove å gjøre, en håndfull ganger, på 90-tallet, da. 

 



Så jeg visste liksom aldri hva jeg kunne forvente, da. 

 

De få gangene, som jeg traff Ove, (på 90-tallet), da. 

 

For på den tida, som jeg møtte Ove mest, borte hos Ågot, (på 80-tallet). 

 

Så var Ove en nærsynt gutt, som pleide å sitte med trynet sitt, oppi noen Donald-blader, da. 

 

Mens ut på 90-tallet, så var jo Ove en ung mann, som bodde i hovedstaden, da. 

 

(I sin rike far sin leilighet der). 

 

Og som hadde bodd et år i USA, (og sånt), da. 

 

(Og muligens et år i Australia, og). 

 

Og som kjente mange folk i Son osv., et sted som ikke lå så langt unna Oslo, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, som Ove ville møte meg. 

 

(Noe som skjedde cirka en gang i året vel, på slutten av 90-tallet). 

 

Så ville Ove på Underwater Pub da, husker jeg. 

 

(En pub som ligger i det samme nabolaget, som jeg bodde i, i Rimi-bygget, da). 

 

Og mens vi satt i kjelleren der. 

 

Så ble jeg veldig knytt igjen, husker jeg. 

 

For Ove møtte to kamerater der, som satt seg ved det samme bordet, som oss, da. 

 

Og så begynte Ove å fortelle de verste 'røverne' da, (som han kalte det). 

 

Ove fortalte om masse ungjenter, som han hadde pult da, ute i Follo, da. 

 

En gang hadde han pult ei jente på rommet hennes. 

 

Og mens han fortsatt hadde ståpikk. 

 

Så hadde han gått naken inn på kjøkkenet og møtt faren hennes der, da. 

 

Og så hadde Ove gått tilbake på rommet til dattera igjen og fortsatt å ta henne bakfra, da. 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Ove fortalte også at han en gang hadde tatt ei sånn ungjente bakfra, på rommet hennes, da. 

 

Og så hadde han sagt sånn 'no hands', osv. 

 

Og tulla med henda sine, i lufta, bak hue, på hu kåte Follo-jenta, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og sånn fortsatte Ove, da. 

 

I en halvtime eller time, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg selv, jeg gadd ikke å fortelle noen sånne sex-historier, da. 

 

For jeg ville ikke at de skulle bli spredd, i hele min fars slekt liksom, da. 

 

For jeg prøvde jo liksom å kutte ut min fars slekt, etter omsorgssvikten på 80-tallet, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette var nok på den tida, som jeg jobba, som den eneste assistenten, på Rimi Bjørndal, tror jeg. 

 

(Altså under andre halvdel av 1997, da). 

 

For jeg husker at Ove sin ene kamerat. 

 

(Som også satt ganske stille der vel. 

 

Ihvertfall iforhold til Ove). 

 

Han begynte å 'bable' om det, at han trengte å få seg en jobb, i Oslo, da. 

 

(Ved siden av noe studier, eller noe sånt, vel). 

 



Og da, så nevnte jeg det, da. 

 

At jeg var nestsjef, på Rimi Bjørndal, og at vi trengte folk der, da. 

 

Så jeg fikk navnet og telefonnummeret, til han 'Ove-kameraten', da. 

 

Og snakka så med butikksjef Kristian Kvehaugen, om han Ove-kameraten, på jobben, på Rimi 

Bjørndal, da. 

 

Og Kristian Kvehaugen, han skulle ringe han Ove-kameraten og prate med han om jobb, da. 

 

Men så ble det til, at han Ove-kameraten ikke skulle jobbe på Rimi Bjørndal likevel, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da følte jeg meg litt dum, husker jeg. 

 

Siden Oves kamerat, ikke ville ha en jobb likevel, da. 

 

Så jeg mista nesten litt ansikt, i Rimi da, (kan man vel kanskje si), på grunn av Ove sin kamerat, 

som skifta mening hele tida, da. 

 

(Angående om han ville jobbe på Rimi Bjørndal, eller ikke, da. 

 

Så det med han kameraten til Ove, det var ikke så utrolig artig da, husker jeg. 

 

Så han var liksom ikke som en seriøs person da, (kan det vel kanskje virke som). 

 

Ove og kameratene hans, de var kanskje mer som noen 'tøyse-gutter', som bare skulle ha det 

morsomt, da. 

 

Og som sikkert hadde rike foreldre og sånn, da. 

 

Og som levde livets glade dager, da. 

 

Og som vanlige folk, (som Rimi-ledere, som meg), nok ikke kunne stole så mye på, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at en gang, som Ove, var på besøk, hos meg, i Rimi-leligheten min. 

 

Så fortalte han om en episode, fra da han var student, et år, i Australia, (må det vel ha vært). 

 

Ove fortalte at han og ei asiatisk dame, hadde vært aleine hjemme, i campus-bofelleskapet, en 

kveld, da. 

 



Og så hadde Ove begynt å pule, med hu asiatiske dama, (som var fra filipinene, eller noe, vel), på 

rommet hennes, (eller noe), da. 

 

Og da, når de andre kom hjem. 

 

Så hadde Ove begynt å strippe og sånn, for at de andre der ikke skulle skjønne, at hu filipinske 

dama, satt naken, inne på rommet hans, (eller noe sånt), da. 

 

Og Ove, han hadde da begynt å drikke og feste, sammen med de andre i student-bofelleskapet der, 

da. 

 

Og helt på slutten av kvelden, etter mange timer. 

 

Så hadde Ove gått inn på rommet sitt igjen, da. 

 

Og da hadde hu filipinske dama sitti der enda, da. 

 

Like naken da, (var det vel), inne på rommet til Ove, da. 

 

Og vært redd for at de her bofelleskap-vennene deres, skulle oppdage det, at Ove og henne hadde 

hatt sex, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ove fortalte også det en gang, (da han var på besøk, i Rimi-leiligheten min), husker jeg. 

 

At han var i sin mest seksuelt aktive alder, men at han ikke hadde dame. 

 

Og at han opplevde dette som strevsomt, da. 

 

(Men jeg sa ikke noe, da. 

 

For jeg syntes at det ble litt ekkelt, å prate for mye, med min yngre fetter, om sex og sånn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, (eller om det var under det samme besøket). 

 

(For jeg bodde i Rimi-leligheten der, fra januar 1996 til september 2004. 

 

Så jeg bodde der i over åtte år, da. 

 



Så selv om Ove ikke var på besøk hos meg, mer enn en gang i året, kanskje. 

 

Så ble det en del besøk tilsammen likevel, da). 

 

Så sa Ove det, at han kjente mange single damer, som vanka, på So What, da. 

 

(Hvor han selv også vanka da, fortalte han. 

 

Selv om jeg bare traff han der, en gang vel. 

 

Ut på 2000-tallet en gang, må det vel ha vært. 

 

Selv om So What vel var det nærmeste jeg hadde et stamsted, i Oslo, da. 

 

Ved siden av Studenten kanskje, hvor jeg pleide å gå ut, hvis jeg skulle feste sammen med Axel, 

da). 

 

Så Ove, han kunne introdusere meg, for noen av hans single dame-bekjentskaper, på So What da, sa 

han. 

 

Men jeg var litt skeptisk til det her da, (husker jeg). 

 

For jeg ville liksom ikke være avhengig av min yngre fetter, for å få tak i damer da, (for å si det 

sånn). 

 

For det ville vært litt ydmykende da, syntes jeg. 

 

(Og jeg ville liksom ikke at Ove skulle få noe slags 'grep' på meg, da. 

 

Gjennom noen damer han kjente, da). 

 

Og jeg prøvde jo egentlig å kutte ut min fars slekt, etter omsorgssvikten, på 80-tallet, også. 

 

Så jeg takket nei til det tilbudet fra Ove, om å bli kjent med masse single Follo-damer, (må det vel 

ha vært), som vanka, på So What, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 48: Au-pair fra Finland 

 

På slutten av 1997 eller begynnelsen av 1998. 

 

Så kom jeg i kontakt med ei ung finsk dame, på #Oslo, (på EF-net), på irc, som jobba som au-pair, i 

Oslo Vest et sted, (husker jeg). 

 

Hu spurte hvordan jeg så ut, da. 

 

Og jeg husket da, at David Hjort nettopp hadde sagt om meg, til butikksjef Kristian Kvehaugen, 

(mens jeg også var der), på jobben, (inne på lageret der, på Rimi Bjørndal), at 'han ligner litt på Tom 

Cruise', da. 

 

Så jeg sa det til hu finske da, at jeg ligna litt på Tom Cruise. 

 

Og da ville hu gå på kino med meg da, husker jeg. 

 

Så jeg møtte henne utafor Klingenberg kino en dag da, som jeg hadde fri fra jobben, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var litt lur, da jeg møtte hu finske, utafor Klingenberg der. 

 

For jeg tenkte vel noe sånt, som at det var bare å få pulinga overstått, da. 

 

Sånn som med hu So What-dama og hu Bærumsdama, (som jeg ganske nylig hadde pult, da). 

 

For jeg date-et vel hu finske innmellom at jeg hadde sex med hu Bærumsdama, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg fikk bare hu finske til å bli med meg hjem, til Rimi-leiligheten min da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vel hjemme i Rimi-leiligheten min, så virka det ikke som for meg, at hu finske var så klar til å ha 

sex, da. 

 

Så jeg satt på filmen Trainspotting, (den som Ove hadde dratt meg med for å se, på Aker Brygge), 

mener jeg at det var. 

 

Og jeg lurte vel fortsatt på om det ble noe pulings, vel. 

 

Men det blei det ikke, da. 



 

Og hu finske, hu likte ikke filmen, da. 

 

Og hu begynte nesten å grine, av en eller annen grunn, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg fulgte henne bare til T-banen, (eller trikken da, som hu kalte det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så chatta jeg vel mer, med hu finske dama, igjen. 

 

Og hu ble med meg, for å se filmen Sjakalen, på Colosseum, da. 

 

Og etter filmen, så gikk vi gjennom Bogstadveien og videre gjennom Slottsparken og til ved 

Nasjonalteateret der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da spurte jeg om hu ville bli med å ta en øl, eller noe, på Cafe Sjakk Matt. 

 

(Der jeg hadde vært med Lill Beate Gustavsen og Pia fra Korea, i sin tid. 

 

Og før det igjen, hadde vært og spist, en gang, med hu Laila Johansen, fra Radio 1 Club). 

 

Men da vi kom fram til Cafe Sjakk Matt. 

 

Så ville ikke hu finske engang gå inn der, da. 

 

For hu likte ikke det stedet, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så chatta jeg vel med hu finske enda en gang. 

 

Og da, så ville hu bli med å spille badminton, da. 

 

Noe jeg fortsatt gjorde en sjelden gang, vel. 

 

Men ikke så ofte som da jeg bodde på Ungbo, da. 

 

Og hu finske, hu hadde med seg en finsk venninne, som også ville spille badminton, da. 

 



Dette var en lørdag, så da trente Skøyenåsen Badmintonklubb, i Haugerudhallen, da. 

 

Og jeg dro med de to finske damene, med T-banen, til Haugerud, da. 

 

Og i Haugerudhallen, så fant vi blant annet Glenn Hesler og søstera hans da, (husker jeg). 

 

(For søstera til Glenn Hesler hadde begynt å spille badminton og. 

 

Etter at jeg selv, mer eller mindre, hadde slutta, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg måtte spørre noen, om hvor damegarderoben var der, da. 

 

Også forklarte jeg det, for de to finske damene da, at damegarderoben var der og der, da. 

 

Og så fikk jeg faktisk låne en badminton-racket, av lillesøstera til Glenn Hesler, da. 

 

Siden jeg ikke hadde så mange som tre badminton-racketer, vel. 

 

Også spilte jeg alene, mot de to finske damene, da. 

 

Og hu jeg hadde vært på kino, med. 

 

Som var ganske hot, (må man vel si). 

 

Hu falt på rumpa si da, (husker jeg). 

 

For jeg slo badmintonballen så hardt, over hue på henne, da. 

 

Så hu falt på rumpa da, når hu liksom skulle hoppe opp og gå bakover samtidig, for å prøve å ta den 

ballen, da. 

 

(For jeg hadde jo trent badminton, i et år eller to, (innmellom ihvertfall, som mosjonist da), før jeg 

fikk den kneskaden min, da. 

 

Og racketen til søstera til Glenn Hesler, den var kanskje nystrenget, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg pleide jo å vaske klærna mine, på søndager. 

 



Så jeg hadde gått litt tom, for t-skjorter, siden det her var en lørdag, da. 

 

Så jeg hadde ikke noe rein t-skjorte, å ha under den svarte v-genseren, som jeg gikk med. 

 

Etter badminton-spillinga, da. 

 

Så jeg gikk bare med den v-genseren, da. 

 

Og når de to finske damene og jeg, kom opp fra Stortinget T-banestasjon der. 

 

Så var det en narkoman, (eller noe), som kommenterte at jeg ikke hadde t-skjorte på meg, under v-

genseren da, (husker jeg). 

 

Og da svarte jeg vel noe om at jeg var 'viking', (eller noe), og at jeg ikke frøys noe særlig, da. 

 

Før vi gikk raskt videre, da. 

 

For det her var om vinteren, da. 

 

Så det var nok i februar 1998, eller noe sånt, (hvis jeg skulle tippe). 

 

(Og jeg var jo varm etter badmintonspillinga. 

 

Så det var ikke sånn at jeg frøys noe særlig, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så dro jeg med de to finske damene, på Cafe Leonel, da. 

 

Der hvor hu bygde-dama ikke hadde likt seg, da. 

 

Men de finske damene, de syntes at det var fint der, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og vi satt der, og drakk noe brus, eller noe sånt, ihvertfall, da. 

 

Og de finske damene, de skulle til den flaggbutikken, i Stortingsgata, da. 

 

For de skulle kjøpe seg et finsk flagg, da. 

 

For de skulle nemlig på Holmenkollen-hopprennet. 

 

(I 1998, da). 

 

Og det hadde ikke jeg lyst til, husker jeg. 

 

Å bli med dem for å kjøpe et finsk flagg. 



 

Og jeg hadde heller ikke noe lyst til å bli med dem i Holmenkollen. 

 

(Som de også spurte meg om, da). 

 

For å dra til Holmenkollen, sammen med to finske damer, med et stort finsk flagg, som skal heie på 

finske skihoppere. 

 

Nei, det syntes jeg at ble litt feil, for en nordmann, da. 

 

Så det hadde jeg syntes, at hadde blitt litt flaut, da. 

 

Så det gadd jeg ikke å bli med på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu av de finske damene, som jeg dro og så Sjakalen med. 

 

Hu var forresten fra Nord-Finland, og hadde ti søsken, (eller noe sånt), mener jeg at hu fortalte. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at Holmekollen-hopprennet var ferdig. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så ringte jeg hu finske fra jobben da, (husker jeg). 

 

(Etter at jeg hadde pult hu Bærumsdama for andre gang, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Og det var vel faren i 'au-pair-familien', som svarte, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg fikk snakke med hu finske, da. 

 

Men da hadde hu fått seg en finsk kjæreste, sa hu. 

 

Som bodde i Norge, var det vel. 

 

Men hu ville visst fortsatt gå ut med meg, da. 

 

(Var det vel). 

 



Men det syntes jeg at ble litt dumt, da. 

 

At hu skulle ha to kjærester, liksom. 

 

Så det gadd jeg ikke å bli med på det opplegget da, (husker jeg). 

 

Og etter det her, så hørte jeg ikke noe mer, fra noen av de to finske damene, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 49: Global Knowledge Network 

 

På slutten av 1997 eller begynnelsen av 1998. 

 

Så begynte Magne Winnem, (som etterhvert begynte å jobbe som foreleser, for IT Akademiet), å 

mase på meg om at jeg burde ta meg et datakurs, og prøve å få meg en datajobb. 

 

Siden databransjen hadde mange ledige jobber, på den her tida. 

 

Magne Winnem anbefalte meg å ta et kurs i Windows NT Server, (som var et nytt operativsystem, 

på den her tida), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at mora mi, som bodde i Drøbak, hu inviterte søstera mi og meg, ut til henne, på 

den her tida. 

 

Vi tok en buss, som gikk fra ved Plata der cirka, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og mora mi, hu sa det, at hu hadde noen penger. 



 

Så hu ville låne meg 10.000, sånn at jeg kunne ta et sånt datakurs, som Magne Winnem hadde prata 

om, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og like etter det her, så fikk jeg et skriv, som Magne Winnem hadde sendt til meg vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Om at Global Knowledge Network, de hadde et kurs, i Windows NT Server Core Tech, som ble 

arrangert, i deres lokaler, på Skullerud. 

 

(Ikke så langt unna Rimi Skullerud der. 

 

I en stor bygning, (hvor Global Knowledge Network leide noen få rom), som muligens hadde huset 

Norsk Data, i sin tid, vel. 

 

Noe sånt). 

 

I februar 1998, (eller noe sånt), vel. 

 

Og dette var et en-ukes kurs, da. 

 

Og jeg hadde en uke ferie, tilgode, hos Rimi. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg kunne dra på det kurset, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette var et kurs som egentlig var for folk, i databransjen. 

 

(Og vanligvis fikk disse kursene betalt, av jobben sin, da). 

 

Og jeg var jo en litt stressa butikkleder. 

 

Og jeg dreiv jo mye med internett og data, på fritida. 

 

Så jeg spurte kanskje han foreleseren litt mange spørsmål om Windows og sånn da, (husker jeg). 

 

Så han foreleseren, han ble kanskje litt irritert på meg, da. 

 



Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det jeg likte best, ved det her kurset. 

 

Det var at det var en gratis lunsj, inkludert i prisen, hver dag. 

 

Så jeg fylte jo opp lunsjbrettet mitt, hver dag, i kantina der da, (husker jeg). 

 

Og det var gode ciabattaer, aviser og sjokolade osv. da, husker jeg. 

 

Så det var ikke sånn at jeg sulta der, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten sånn, på Rimi Bjørndal, at jeg husker at jeg overhørte det, at Diana, sa til Toro, at 

jeg hadde fått 'den store kvisa', (eller noe), en gang, som jeg dreiv og la opp kjølevarene, (noe jeg 

gjorde fast, to ganger i uka), da. 

 

Så det var sånn, at jeg fikk litt komplekser, fordi at jeg hadde noen kviser, da. 

 

Så da, så dro jeg til en hudlege-dame, (som hadde et russisk navn forresten), i Hegdehaugsveien 

eller Bogstadveien der, da. 

 

Og fikk en resept på noe kvisekrem, da. 

 

Og jeg chatta med Glenn Hesler, på #blablabla. 

 

Og jeg fortalte at jeg hadde fått en resept, på 3-4 tuber, med sånn kvisekrem, da. 

 

Og da ville Glenn Hesler også prøve den her kvisekremen da, husker jeg. 

 

For han sa at han også hadde noe problemer med kviser, da. 

 

Så derfor ringte jeg hu russiske lege-dama, da. 

 

Fra en telefonkiosk, utafor den databygningen, på Skullerud der da, husker jeg. 

 

En ettermiddag, etter at det kurset var ferdig, for dagen, da. 

 

Og da sendte hu meg en resept, på en sånn tube med kvisekrem til, da. 

 

Men hu advarte meg også, (over telefonen), om at jeg ikke måtte bruke for mye kvisekrem, da. 



 

For den kvisekremen var sterk da, fortalte hu. 

 

Men jeg gadd ikke å si noe til henne om at Glenn Hesler også ville ha en sånn tube, da. 

 

For jeg tenkte det, at han kanskje var for flau, til å gå til lege selv, for å få sånn kvisekrem, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er mulig at Magne Winnem jobba i et annet firma, enn IT Akademiet, på den her tida. 

 

For det var sånn at Magne Winnem prata om en datajobb, (husker jeg). 

 

Etter at jeg hadde vært på det datakurset, da. 

 

Og da måtte jeg bare maile en CV, til en kollega av han, (sa Magne Winnem), da. 

 

Men jeg, jeg var jo vant til at ting, på nettet, var rimelig uformelt, da. 

 

Og jeg hadde jo da, (dette var vel i 1998), jobba i Rimi, siden 1992. 

 

Altså i seks år, da. 

 

Og jeg hadde blitt forfremmet en rekke ganger. 

 

Jeg ble deltidsansatt, på Rimi Nylænde. 

 

Jeg ble låseansvarlig, på Rimi Nylænde. 

 

Jeg ble aspirant, på Rimi Nylænde. 

 

Jeg ble assisterende butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Og jeg ble assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

Men jeg behøvde ikke å skrive søknad, på en eneste av disse jobbene. 

 

Det var butikksjefene, (og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin), som spurte meg, om jeg kunne ta 

disse jobbene, da. 

 

Og de spurte meg bare muntlig, da. 

 

Så jeg har ikke behøvd å skrive noe jobbsøknad, for en eneste av de mange Rimi-jobbene, som jeg 

har hatt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Så da jeg plutselig ble bedt av Magne Winnem, om å sende en søknad og en CV, til hans kollega, 

for en datajobb. 

 

Så hadde jo ikke jeg drevet med noe sånt, siden jeg var arbeidsledig, etter militæret, sommeren 

1993. 

 

Og jeg var jo da også på et jobbsøkerkurs, på Terningmoen, i juni 1993, (må det vel ha vært). 

 

Men dette var jo fem år før det her, da. 

 

Og dette var jo mens jeg bodde på Ungbo. 

 

Så jeg hadde jo ikke noe CV liggende, (eller noe sånt). 

 

Så jeg bare skrev noe greier kort i notepad, da. 

 

(For jeg regna med at det var noe sånt, som Magne Winnem mente, da). 

 

Men det var visst ikke bra nok da, fikk jeg høre, av Magne Winnem, seinere. 

 

Men det var også sånn, at jeg etter at jeg hadde vært på det her kurset. 

 

Så fortalte jeg det, til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (da hu var innom, på Rimi Bjørndal en 

gang, våren 1998 vel). 

 

At jeg hadde tenkt å søke på en datajobb, da. 

 

Men at jeg også lurte på, om jeg hadde noe mulighet, til å bli butikksjef, i Rimi, da. 

 

For på den her tiden, så hadde jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal, i cirka to år. 

 

Og før det, så hadde jeg hadde jobba, som assistent, på Rimi Nylænde, også i cirka to år. 

 

Så jeg hadde jobba som assistent, i Rimi, i cirka fire år tilsammen, da. 

 

På den her tida. 

 

Og avtalen min, med distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (som hu pleide å prate om, på tellerommet, 

på Rimi Nylænde, osv). 

 

Det var jo at jeg først skulle jobbe som assistent, i en liten butikk, (som Rimi Nylænde jo var). 

 

Og så som assistent i en stor butikk, (som Rimi Bjørndal jo var). 

 

Og så skulle hun se om jeg kunne bli butikksjef, da. 

 

Så jeg spurte Anne-Katrine Skodvin om hvordan sjansene mine var, for å bli butikksjef, da. 

 

(For jeg syntes at jeg hadde gjort det, som vi hadde prata om, i avtalen vår. 



 

For på den her tida, så hadde jeg jo jobba, både som assistent i en liten butikk og som assistent i en 

stor butikk, da). 

 

Samtidig med at jeg informerte henne om, at jeg også hadde søkt på den datajobben, da. 

 

Og da sa distriktsjef Anne-Katrine Skodvin det, at hu regna med at sjansene mine var bra, for å bli 

butikksjef, da. 

 

For butikksjefen på Rimi Munkelia, skulle slutte, (eller noe sånt), da. 

 

Så jeg trodde jo først at jeg skulle bli ny butikksjef, på Rimi Munkelia, da. 

 

Så jeg slo til på det, da. 

 

Selv om det lå noen måneder fram i tid, (nemlig etter sommerferien, var det vel), da. 

 

Men etterhvert, så skjønte jeg jo det, at det her butikksjef-greiene, det var som en slags kabal, da. 

 

For jeg fikk høre, av Anne-Katrine Skodvin, at jeg ikke skulle bli ny butikksjef, på Rimi Munkelia, 

(som jeg først hadde trodd). 

 

For det var det butikksjefen på Rimi Nylænde, (nemlig Monika), som skulle bli. 

 

Også skulle jeg bli ny butikksjef, på Rimi Nylænde, da. 

 

Noe jeg begynte som, i oktober 1998, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Eller det tidspunktet, for når jeg spurte distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, om hvordan sjansene 

mine var, for å bli butikksjef. 

 

Det må vel ha vært rett etter sommerferien, i 1998, mener jeg å huske. 

 

Når jeg tenker meg litt om her. 

 

Så sånn var nok det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 50: Ayia Napa 

 

Sommeren 1998, så hadde jeg ferie, allerede fra slutten av juni, vel. 

 

Og jeg ringte Ving igjen, (som sommeren før). 

 

Og prata med ei dame der, som sa noe sånt som at, 'vi sender deg til Ayia Napa vi'. 

 

(Noe sånt). 

 

Også fikk jeg en en-ukes restplass-pakketur, til Ayia Napa, da. 

 

Men jeg var litt stressa, på den her tida. 

 

For bussen, mellom Mortensrud og Bjørndal, den streika, på den her tida. 

 

Så jeg måtte gå en time nesten, hver vei, når jeg skulle til og fra jobb, da. 

 

I tida før jeg fikk sommerferie. 

 

Og jeg husker at jeg gikk den veien, sammen med Hava og Sema, noen ganger. 

 

Og en gang, så fulgte jeg også Sobia, til Holmlia da, husker jeg. 

 

Og da sa hu det, at 'hvis det blir krig, så drar vi tilbake', (eller noe sånt). 

 

(Hva nå hu mente med det). 

 

Mens hu Sema sykla rundt oss, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sobia sa også det, mens vi gikk mot Holmlia der, at 'dere skal alltid gå overalt', (eller noe sånt), om 

nordmenn da, (tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var også sånn, at jeg ikke fikk feriepenger, før etter at flyet til Ayia Napa hadde gått, da. 

 

(For jeg var litt stressa, da jeg bestilte den her billetten, da). 

 

Og dette gikk jeg og tenkte på, og fortalte vel om det her, til søstera mi, da. 

 

I de første dagene, av ferien min. 

 

Og søstera mi, hu sa det, at Christell hadde sagt det, at hu kunne låne meg penger, til den her ferien, 

da. 

 

(For jeg hadde råd til å betale billetten, husker jeg. 

 

Men jeg hadde ikke noen lommepenger, da). 

 

Så jeg tok et tog, til Drammen, da. 

 

Og møtte Christell, på Drammen jernbanestasjon. 

 

Og fikk låne 2500 kroner av henne da, husker jeg. 

 

Og så dro jeg tilbake til Oslo igjen. 

 

Og da gikk jeg forbi Tronsmo Bokhandel, (mener jeg å huske). 

 

Og der hadde Neil Gaiman, (som tegnet min favoritt-tegneserie Sandman), nettopp vært da, leste 

jeg på en plakat, (på døra der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde ærlig talt ikke hørt om Ayia Napa før, så jeg spurte vel ei Ving-dame, på flyplassen eller 

noe, om det var bra uteliv der. 

 

Og det var det da, fant jeg ut. 

 

Det var jo det party-stedet. 

 

Og jeg husker at jeg så ei pen dame, adoptert fra Korea vel, i bikini, ved svømmebassenget, ved 

hotellet, når jeg dukka opp der. 

 

Og jeg ble tulla litt med, tror jeg. 

 

For jeg måtte følge etter en guide, forbi et hotell, hvor det bodde unge britiske turister. 

 

Også skulle jeg liksom bo, på et rom, 'oppi der', da. 

 

Men det ble forandret, og så måtte jeg ta med kofferten min, til et nytt hotellrom. 

 



Også måtte jeg dele et dobbeltrom, med en kar, som het Nicklas, (fra Vestlandet), og som jobba i 

Bakers, i Oslo, (husker jeg). 

 

(Så jeg fikk ikke mitt eget rom, sånn som jeg fikk, på Thassos, sommeren før, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Nicklas og jeg, vi hang, ved svømmebassenget, utafor hotellet, som rommet vår 

tilhørte. 

 

Den første kvelden der, da. 

 

Og i baren der, så var det noen unge Stockholm-damer, som flørta med oss, da. 

 

Jeg husker at hu ene, unge Stockholm-dama, pressa puppen sin inntil meg, mens vi stod og prata, i 

baren der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så dro jeg vel på stranda, tror jeg. 

 

Nissi beach, var en veldig fin strand. 

 

Og det fløyt med unge, toppløse, nordiske skjønnheter, overalt, på den stranda, da. 

 

Samt at det var noen kypriotiske juice-selgere der, som hest skrek ut: 'Girls, want some juice?', osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var nok også ute på byen, den første kvelden der. 

 

Jeg husker at jeg prata med masse britiske damer der. 

 

Og at jeg sa at jeg var fra Norge. 

 

Men da så stoppa oftest samtalen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde vært på stranda. 

 

Så pleide jeg vel å spise noen burgere, et sted, eller noe. 

 

(Eller jeg kjøpte også mat, i noen butikker, som var like ved huset, som rommet vårt lå i der. 

 

Hvor jeg også kjøpte noe potetgull, (var det vel), som hadde gått ut på dato, en gang, og som jeg 

klagde på, da). 

 

Og så pleide jeg å henge ved svømmebassenget, på hotellet, og se på fotball-VM. 

 

Og drikke øl eller hooch, (som er en sitron-rusbrus), da. 

 

Og jeg husker at en ny, engelsk spiller, slo igjennom i dette VM. 

 

Mens jeg satt og så på en England-kamp der, så løp plutselig en ung Michael Owen over halve 

banen og scorte, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde jo vært mye i England. 

 

Så jeg gikk en del på 'engelske' utesteder der, da. 

 

Som Starsky and Hutch, osv. 

 

Og jeg kom ganske lett i prat med de engelske folka der. 

 

(Jeg husker jeg møtte ei britisk dame der, som jeg prata med. 

 

Og jeg irriterte meg over at jeg ikke hva 'drum & bass'-musikk var, da. 

 

Så jeg spurte hu om noe høy musikk vi hørte, fra et diskotek, var drum & bass-musikk, da. 

 

Men det var det ikke da, (svarte hu dama). 

 

Og da ble hu dama litt sur, tror jeg, siden jeg ikke var så flink til å finne på ting å prate om, da. 

 

Men jeg hadde ikke pratet så mye engelsk, siden jeg var i Brighton, sommeren 1990, da). 

 

Men jeg ble ikke noe særlig kjent med noen, da. 

 

Det var nok en del år siden jeg hadde vært i England, fant jeg ut. 

 

(Jeg hadde jo ikke vært i England, siden sommeren 1990, var det vel). 



 

Men jeg syntes det var litt artig likevel, å møte noen briter igjen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde vært ute, på forskjellige diskoteker, hele kvelden, da. 

 

Så pleide jeg å dra innom de unge Stockholm-damene da. 

 

Som jeg hadde møtt, i hotell-baren, den første kvelden der, da. 

 

Og prate med de. 

 

For de pleide å henge litt på en terrasse der, da. 

 

Og hu ene svenske dama, hu ble med meg opp i oppgangen, til leiligheten min, en gang, da. 

 

Men ikke inn i leiligheten, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da jeg prata med henne igjen, en av de neste kveldene. 

 

Så fortalte hu det, at hu hadde stjålet en fotball, fra noen kypriotiske unger, som holdt til, på veien, 

mellom der hu og jeg bodde, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Stockholm-dama, hu ble også med å drikke noe Vikingfjord-vodka, (som jeg hadde kjøpt på 

Gardermoen), den siste kvelden der, da. 

 

Men da ble hu visst dårlig da, mener jeg å huske. 

 

Mens en brite i en Duncan Ferguson t-skjorte, satt ved bassenget, ikke så langt unna oss, da. 

 

Og jeg husker at hu svenske sa noe sånt som, at: 

 

'Om du hadde visst hva jeg gjorde nå', (eller noe). 

 

Og jeg skjønte ikke helt hva hu hadde gjort, da. 

 

Men hu hadde kanskje spydd av vodkaen, da. 

 

(Hva vet jeg). 



 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nicklas og jeg, vi dro også på Nissi Beach, en par ganger, da. 

 

Og jeg husker to brasilianske skjønnheter som var på ferie der, og som Nicklas mente at måtte være 

horer, da. 

 

Etter at jeg hadde spurt om de ville ha litt vannmelon, vel. 

 

For jeg fant etterhvert på mine egne sjekktriks da, på Nissi Beach der. 

 

Man kunne enten spørre damene, om de ville ha vannmelon. 

 

Eller om de kunne passe på tøyet ditt, mens du bada, da. 

 

Så det var lett å bli kjent med damer der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Norge spilte mot Brasil, i fotball-VM, mens jeg var der nede, da. 

 

Og Nicklas og jeg, vi så på den kampen, på Norway Pub da, (var det vel). 

 

Og da Norge scorte 2-1 målet. 

 

Så slo jeg så hardt i noen speilfliser, (var det vel), på en søyle der, at et sånt speil, (eller noe), knuste 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i en dag eller to, etter den fotballkampen. 

 

Så var jeg så hes. 

 

For vi hadde heia så mye, på Norge, da. 

 

Så da jeg møtte to unge, svenske damer, på Nissi Beach. 

 

Så hadde jeg nesten ikke stemme igjen, da jeg spurte dem, om de kunne passe på tøyet mitt, mens 



jeg bada, da. 

 

Og de svenske damene, de så jeg igjen, på et nordisk diskotek der nede. 

 

(Som var like ved en kirke der, vel). 

 

Men jeg fikk ikke prata noe med de, da. 

 

For jeg var så full, og de ble borte før jeg huska at jeg hadde sett dem før, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at han Nicklas han sa det, at han hadde blitt sugd, (var det vel), av ei norsk dame, 

der nede. 

 

Og han sa fra til meg, når hu stod aleine, ved et bord, på hotellet der da, (en kveld). 

 

For han mente at hu var løs på tråden, da. 

 

Og at jeg burde prøve meg på henne. 

 

Men da jeg gikk bort, for å prate med henne, da. 

 

(Ei som var nesten litt lubben, må man vel si). 

 

Så dukka det opp en ung, dansk skjønnhet der, (ei brunette vel), husker jeg. 

 

(Ei som hadde type, da). 

 

Og som liksom begynte å sabotere for meg da, (må man vel si). 

 

Så det var veldig rart da, må jeg si. 

 

Og jeg visste jo ikke hvordan jeg skulle forklare det her, for han Nicklas, da. 

 

Som etterhvert syntes at jeg var veldig døv, (tror jeg). 

 

Siden jeg ikke klarte å få noen damer i bingen der nede, da. 

 

Men jeg ble altså utsatt for dansk sabotasje da, (må jeg nok si), av en eller annen grunn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 



 

At jeg en eller to ganger. 

 

Lå ved svømmebassenget, på hotellet der, og bestilte Long Island Ice Tea, (husker jeg). 

 

En drink som jeg sikkert hadde lest om i Natt og Dag at var kul, da. 

 

Og da, så gjorde ei litt lubben svenske bartender-dame, som jobba i baren utafor hotellet der, et 

poeng av det, at jeg hadde et operasjonssår, på kneet mitt, da. 

 

Og hu viste meg vel også det, at hu selv hadde et lignende operasjonssår, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også ei svensk dame, (var det vel), som mista vannflaska si, da jeg satt utafor det nordiske 

diskoteket, der nede. 

 

Og som jeg tok opp vannflaska for, da. 

 

Men hu ble likevel med en svenske på moped, da. 

 

Så det var ikke så lett å sjekke de unge skjønnhetene der nede, syntes jeg. 

 

Og jeg møtte også mange fler damer der nede, på stranda og på byen der, da. 

 

Så jeg rekker vel ikke å nevne alle. 

 

Men han Nicklas, han ble sammen med ei svensk dame der nede, som var eldre enn han vel. 

 

Og i leiligheten hennes, så hadde det liggi ei strøken svensk blondinne, i 17-18 års alderen vel. 

 

Og sovet toppløs, med noen store, faste pupper, rett opp i været, på en seng da, sa han Nicklas. 

 

Så han Nicklas, han skulle på enda en sydentur den sommeren da, husker jeg, at han bestemte seg 

for, der nede. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Og han ble senere sammen med ei Langhus-dame, som jeg såvidt hilste på en gang, tror jeg, på 

Rimi Langhus, eller noe, når jeg begynte der. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

For jeg møtte han Nicklas mens jeg gikk inn på et utested, som het Catwalk, en gang, i Oslo. 

 

Etter den her sydenturen, da. 



 

Men da gadd jeg ikke å henge der da, husker jeg. 

 

Men jeg chatta vel med han Nicklas på nettet noen ganger og. 

 

(Og nicket hans var vel 'Nick', tror jeg). 

 

Og en gang så ble han med på Bislett, for å se Vålerenga spille. 

 

Siden jeg hadde et sånt kommisjonærkort da, sånn at jeg fikk gratisbilletter. 

 

(En gang jeg mener at jeg så Kjersti Grini, like foran oss, vel. 

 

Hvis ikke det var på en annen kamp, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Nicklas han møtte også ei dame, som han hadde hatt cybersex med, der nede, husker jeg. 

 

Og de hadde chatta i Norge, om at i den og den etasjen, på Oslo Plaza, så skulle de gjøre det og det, 

i heisen, da. 

 

Og hu dama møtte hu igjen der nede da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var også innom en internett-kafe, en dag, da jeg var i Ayia Napa der, husker jeg. 

 

Og jeg chatta med ei norsk dame, på sol-chat, som kalte seg Babymouse, (eller noe sånt), husker 

jeg. 

 

Og lovte at jeg skulle hilse fra henne, og til en kypriotisk kelner, på et utested der nede da, husker 

jeg. 

 

Noe jeg også gjorde, da. 

 

Selv om han kelneren ikke ble så utrolig blid, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og det var også litt artig, å se de 'rare' greske PC-ene der, husker jeg. 

 

For man måtte enten skrive fra en 'gresk' PC eller en 'vanlig' PC, da. 

 



Og de greske PC-ene, de var rimelig spesielle da, husker jeg. 

 

For det greske alfabetet, det så litt rart ut, på PC-skjermene da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En kveld, så dro Nicklas og jeg på byen. 

 

(Vanligvis så dro jeg aleine på byen da, men ikke den kvelden). 

 

Også møtte vi to britiske damer, da. 

 

Og ble med dem til Starsky and Hutch da, (var det vel). 

 

(Eller om det var et annet utested). 

 

Og hu ene britiske, (ei veldig fin ei), hu sa til Nicklas, (husker jeg), at 'if you knew how British girls 

are in bed', (eller noe sånt). 

 

For hu mente at britiske damer var så råe i senga, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg, jeg ble stående sammen med hu andre britiske dama, (som også var ganske pen), da. 

 

I køen til det 'britiske' diskoteket der, da. 

 

Og hu var fra London da, (husker jeg, at hu sa). 

 

Og hu sa også fra hvilken bydel i London, som hu var fra, (husker jeg). 

 

Men da, så var det noen britiske karer, bak oss i køen, som begynte å slenge kommentarer, til henne, 

da. 

 

Og jeg var rimelig full, da. 

 

Og jeg ble litt irritert, for det var vanskelig for meg, å henge med i svingene liksom, når britene 

begynte å diskutere, da. 

 

Så jeg begynte etterhvert å synge en fotball-sang, i køen der, da. 

 

(Smart som jeg er). 



 

En som ganske populær, på den her tiden. 

 

Og som jeg hadde hørt der nede, vel. 

 

Og den gikk sånn her: 'Ole, ole, ole, ole, Norge, Norge'. 

 

Og da ble de engelske damene ganske sure, tror jeg. 

 

Og de stakk vel fra oss. 

 

Og da vi skulle gå inn der, så gadd ikke Nicklas å betale så mye, som billettene kosta da, husker jeg. 

 

(For han skulle legge ut, eller noe sånt, tror jeg). 

 

Og en bil, holdt på å kjøre ned meg, da vi gikk ut av diskoteket der igjen, da. 

 

Men han Nicklas dytta meg unna, da. 

 

Så det gikk greit, da. 

 

(Men han redda vel muligens livet mitt. 

 

Eller ihvertfall fra å bli skada, da. 

 

Må man vel si). 

 

Og etter det her, så møtte vi to hollandske damer da, (var det vel). 

 

Og de lurte på om vi var soldater, da. 

 

(For det var mange FN-soldater, på en britisk base, der nede). 

 

Og jeg sa 'yes', i fylla, da. 

 

Muligens fordi at jeg var i Heimevernet, eller noe. 

 

Så jeg var jo soldat, da. 

 

Selv om jeg ikke akkurat var FN-soldat, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og etter at de hollandske damene ikke ville snakke med oss lenger. 

 

Så stakk han Nicklas, da. 

 

For han ville ikke gå rundt på byen med meg lenger, husker jeg. 

 

For han ville heller gå rundt for seg selv, da. 

 

(Så han var kanskje litt usosial, da). 



 

Og da stakk jeg til det nordiske diskoteket, etterhvert, mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg kom hjem, til Norge igjen, den sommerferien. 

 

Så ga jeg Pia 2500 kroner, da. 

 

Som jeg ba henne, om å gi tilbake, til Christell, da. 

 

Samt en sånn halvliters plastflaske, med 'blå' Vikingfjord-vodka, som jeg hadde kjøpt på 

Gardermoen, men ikke rukket å drikke opp, på hotellrommet, da. 

 

Som liksom skulle være renter, for pengene, som jeg hadde lånt, av Christell, da. 

 

(For jeg kjøpte vel to sånne flasker, med meg, fra tax-free-en, på Gardermoen, før jeg dro med flyet 

til Kypros, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 51: To spøkefugler på Rimi Bjørndal 

 

På starten av 1998, (må det vel ha vært). 

 

Så ble det leven på Rimi Bjørndal. 

 

Da var det nemlig to spøkefugler, som jobbet der. 

 

Nemlig David Hjort og Merete fra Follo. 

 

Og det var sånn, at brusflasker ikke var trygge der. 

 

For de to spøkefuglene, de helte nemlig salt i brusen og sånn, da. 



 

(Og det var vel hu Merete fra Follo, som var verst, må jeg vel si. 

 

For hu Merete fra Follo tulla med meg, da. 

 

Og da fant David Hjort på noe lignende tull, (husker jeg), som han fikk meg med på å gjøre, for å 

liksom ta hevn, mot hu Merete fra Follo, da. 

 

Mens jeg syntes at hele det greiene der bare var noe 'åndsvake' greier, egentlig. 

 

Og var mest opptatt av å styre butikken, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker en gang, som Merete fra Follo satt på ei bruskassa, inne på lageret, på Rimi Bjørndal, og 

røyka, (må det vel ha vært). 

 

Og butikksjef Kristian Kvehaugen gikk hjem. 

 

Og da, så måtte jeg prate med Kristian Kvehaugen, om et eller annet, i butikken, da. 

 

For jeg hadde jo fortsatt ansvaret for alle seinvaktene, selv om hu Merete fra Follo, hadde begynt 

der, da. 

 

(Selv om hu avlasta meg litt, for hu tok over tørrvarebestillingene, som jeg hadde hatt fast, etter at 

Irene Ottesen slutta. 

 

Men det var jo egentlig ikke meninga at det bare skulle være en assistent, på Rimi Bjørndal, som 

var en ganske stor Rimi-butikk, da). 

 

Og da, så begynte hu Merete fra Follo, med skøyerstrekene sine igjen, da. 

 

For hu strekte fram beinet sitt, og sperret veien for meg, når jeg liksom skulle gå forbi 

'røykeplassen' dems, (like ved døra til melkekjøla der), da. 

 

(Mens jeg prøvde å få noen korte instrukser, ut av butikksjef Kristian Kvehaugen, mens han var på 

vei ut døra, da). 

 

Og da, så tok jeg, (som pleide å bruke Dr. Martens sko, på jobben), og spente til den bruskassa, som 

hu Merete fra Follo satt på, (med alle kiloene sine), da. 

 

For jeg var så lei av alle skøyerstrekene, til hu Merete fra Follo, da. 

 

Og jeg ble så irritert, for jeg prøvde jo liksom å få prata litt, med butikksjef Kristian Kvehaugen, før 

han skulle hjem til 'alkis-bombene' sine, (som Thomas Sæther kalte de store Ringnes-ølflaskene, 

som Kristian Kvehaugen pleide å kjøpe tre av, hver dag), da. 

 

Og da, så spratt hu Merete fra Follo, opp fra bruskassa si, da. 



 

Sinna som en ilder, (eller hva man skal kalle det). 

 

Og så prøvde hu å kvæle meg, ved å dra hardt i Rimi-slipset mitt, da. 

 

Mens butikksjef Kristian Kvehaugen stod og så på, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg var sterkere enn hu 'mega-dundra', da. 

 

Så jeg klarte å rive vekk armen hennes, fra slipset mitt, da. 

 

Og da bare stod hu der liksom. 

 

Sinna som søren, da. 

 

Og så ga hu seg etterhvert, da. 

 

For hu skjønte vel at jeg var sterkere enn henne, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hu Merete fra Follo. 

 

Hu er en spøkefugl. 

 

Men hu tåler ikke at man tar igjen da, (vil jeg si). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi skulle på assisterende butikksjef-tur, de to spøkefuglene og meg, (for David Hjort hadde 

da i mellomtiden gjort lynkarriere i Rimi, (må man vel kalle det), og blitt assistent på Rimi Ljabru), 

sommeren 1998. 

 

(Det her var like etter at fotball-VM hadde begynt. 

 

Og like før ferien min begynte). 

 

Så skjærte det seg igjen, mellom Merete fra Follo og meg, da. 

 

For mens vi stod på brygga der, mellom Aker Brygge og Rådhusplassen. 

 

Så begynte hu Merete fra Follo å kødde med meg igjen, da. 

 

For da la hu merke til, i sola der, at jeg hadde blondt hår, da. 

 

Og mobba meg og kalte meg 'blondie', (eller noe sånt), da. 

 

Og spurte meg om jeg viste det, at det var mørkt hår, som var 'idealet'. 



 

Og da ble jeg irritert, over å bli mobba sånn, over hårfargen min da, (husker jeg). 

 

Så da tuppa jeg til henne, i fleskerumpa hennes da, (husker jeg). 

 

Mens David Hjort stod ved siden av oss vel. 

 

Og mens regionsjef Jon Bekkevoll også stod og så på, litt lenger unna da, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så gikk vi etterhvert ombord på sightseeing-båten da, (som var forskjellig hvert år, 

sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og David Hjort, som jeg jo chatta med på irc hver kveld omtrent, og som jeg pleide å feste mye 

sammen med, i helgene, på den her tida. 

 

Han spratt da rett bort til noen andre Rimi-assistenter, som han kjente, men som ikke jeg kjente, da. 

 

Og det var Alex fra Rimi Sinsen, osv., (mener jeg å huske). 

 

Men jeg kjente ikke han Alex fra Rimi Sinsen noe bra, da. 

 

(Selv om jeg kanskje hadde møtt han, en gang, mens jeg hadde vært ute på byen, sammen med 

David Hjort og Toro, for eksempel. 

 

Eller noe sånt). 

 

Og jeg kjente ikke de andre Rimi-assistentene, som satt i den gjengen der, heller. 

 

Så jeg ble litt sur da, for da måtte jeg jo liksom være aleine om å underholde Merete fra Follo og ei 

lyshåret venninne av henne, (som sikkert også jobba som assistent i Rimi da), husker jeg. 

 

Og da syntes jeg at det var, som at David Hjort liksom svikta meg, da. 

 

Og ikke ville være kameraten min likevel, liksom. 

 

Så da ble jeg litt skuffa over David Hjort da, (må jeg innrømme). 

 

Samtidig som at jeg var rimelig lei av alle skøyerstrekene, til hu Merete fra Follo, da. 

 

Men jeg huska jo da det, at Terje Sjøli vel hadde sluppet unna denne assisterende butikksjef-

båtturen, sommeren før. 

 

Fordi at han heller ville se på treningskampen, mellom Norge og Brasil, da. 

 

(Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 



Så da sa jeg bare det. 

 

For jeg kunne jo ikke både sitte sammen med David Hjort, (som ignorerte meg), og dem. 

 

Og samtidig stå sammen med Merete fra Follo og hu blondinna. 

 

For det var liksom sånne klikker der, da. 

 

Og jeg kjente jo en 'spøkefugl' i hver leir liksom, da. 

 

Så da ble det rimelig dumt, på den her båtturen da, syntes jeg. 

 

Og dette var også den tredje sånne båtturen, som jeg måtte være med på, da. 

 

Så det var kanskje på tide at jeg ble butikksjef snart og, for å si det sånn. 

 

(Så jeg ble kanskje litt forbigått, i Rimi, da. 

 

Tenkte jeg vel antagelig da). 

 

Så da gjorde jeg bare som Terje Sjøli hadde gjort, sommeren før, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og sa at jeg gikk hjem, for å se på fotball-VM, da. 

 

(Mens båten ennå lå ved brygga der, da). 

 

For jeg var så skuffa over David Hjort og jeg var så lei av hu Merete fra Follo, da. 

 

Og jeg begynte også å bli rimelig lei av de her assisterende butikksjef-båtturene etterhvert, da. 

 

(For det var det samme år etter år, liksom. 

 

Selv om de fleste assistentene var nye, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Merete fra Follo, (som kunne minne litt om ei trollkjærring kanskje, i kroppsformen, osv.), hu sa 

også det til meg, en gang, at jeg hadde så dårlig ordforråd. 

 

Men da tenkte nok ikke hu over at jeg jobba på Rimi Bjørndal. 

 

Sammen med folk som Hava, (som betyr 'himmel' på tyrkisk eller kurdisk forresten, fortalte hu meg 

en gang), osv. 

 

Hava fortalte en gang at hu hadde bodd i Nord-Norge sammen med foreldrene og søsknene sine. 

 



Men Hava var ikke sikker på om det het Ny-Norge eller Nord-Norge da, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

(Sikkert fordi at noen hadde fortalt henne om nynorsk da, tippet jeg, ihvertfall). 

 

Så man måtte liksom prate enkelt, på Rimi Bjørndal da, (syntes jeg). 

 

Så derfor sa jeg 'papp-maskinen', istedet for papp-pressa. 

 

Og 'melke-rommet', istedet for melkekjøla, da. 

 

Men det tenkte nok kanskje ikke hu Merete fra Follo så mye over, da. 

 

Mens så jobba jo hu nesten bare tidligvakter, sammen med folk som Toro og Gry, osv. 

 

Men jeg liksom hadde alle seinvaktene, da. 

 

(Noe som stammet fra tiden, da Irene Ottesen jobbet der, da). 

 

Så vi jobbet på forskjellig skift da, må man vel si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Merete fra Follo, hu sa også det til meg en gang. 

 

At hvis hu gikk inn i hvilken som helst matbutikk, i Ski-distriktet. 

 

Så spurte kundene henne om hvor ditt og datt lå hen, da. 

 

Selv om hu bare var der for å handle selv, da. 

 

For kundene var så vant til å se henne som butikkansatt, da. 

 

Så de trodde at hu jobba i alle butikkene som hu viste seg i, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men så var jo hu Merete fra Follo lett å kjenne igjen og da. 

 

Med sin trollkjærring-aktige kroppsfasong, mener jeg. 

 

Så det var vel kanskje derfor at alle kundene kjente henne igjen, tenkte vel jeg da. 

 

Enten det, eller så er vel folk ute i Follo kanskje litt korttenkte, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er kanskje det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Merete fra Follo, hu sa også det til meg en gang, at 'du visste hva du gjorde da du ga meg Hakon-

bestillinga'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hu klagde på det, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Enda det vel var omtrent den eneste faste arbeidsoppgaven, som hu hadde. 

 

(Selv om jeg ikke hadde noe nøyaktig oversikt over hva som skjedde på de tidligvaktene, da). 

 

Og jeg hadde jo kjølevarebestillinga, (som også var fra Hakon), salatbestillinga, alle seinvaktene, 

alle kassaoppgjørene, administreringa av vaktskiftet, organisering av pauser for seinvakta, telling av 

tippekassa hver kveld, ukesoppgjøret for tippinga, jeg spredde alle bura to ganger i uka, jeg la opp 

alle kjølevarene to ganger i uka, jeg ringte å fikk tak i folk hvis noen var syke, osv., osv. 

 

Og nabobutikken Rimi Klemetsrud, den butikken, den hadde jo blitt lagt ned, på den her tida. 

 

Så da ble det mer kunder og mer å gjøre, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg ville fordele bestillingene litt, da. 

 

Det er mulig. 

 

Men jeg syntes vel egentlig ikke at tørrvarene var så vanskelig å bestille, da. 

 

For de hadde jeg jo bestilt i mange år, på Rimi Nylænde og Rimi Bjørndal, da. 

 

Så dette var bare for å fordele ansvaret litt liksom, mellom oss assistentene, da. 

 

Siden det plutselig dukka opp en ny assistent der, da. 

 

Og jeg hadde jo hatt mye ansvar, etter at Irene Ottesen slutta. 

 

Også skulle liksom hu Merete bare gå rundt der å stable tørrvarer, da. 

 

Nei, da passa det vel bedre at hu bestilte tørrvarene, når hu skulle jobbe med å stable dem, tenkte 

vel jeg kanskje, da. 

 

Noe sånt. 

 

Men hu Merete, hu klagde da, husker jeg. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 



Enda jeg var veldig sliten, husker jeg, før sommerferien min, sommeren 1998. 

 

For da hadde jeg jobba hardt, det siste året, etter at Irene Ottesen hadde slutta der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg lot hu Merete fra Follo, få ansvaret for tørrvarebestillingene. 

 

Så klagde butikksjef Kristian Kvehaugen da, (husker jeg). 

 

For Merete fra Follo hadde litt lite, av et eller annet, da. 

 

Men da svarte jeg det, husker jeg. 

 

At jeg mente at hu Merete måtte få litt mer tid på seg, da. 

 

For hvis hu skulle være Rimi-assistent, så måtte hu vel klare å bestille tørrvarer og, mente vel jeg 

da. 

 

Altså, det var vel naturlig for ledere i Rimi å kunne ta Hakon-bestillinga. 

 

(Sånn som jeg hadde skjønt det, ihvertfall). 

 

Og Kristian Kvehaugen og jeg, vi hadde jo kontrollen, på de andre bestillingene. 

 

Så selv om hu Merete fra Follo surra litt i begynnelsen, så syntes jeg ikke det, at hu burde miste 

ansvaret for tørrvare-bestillinga, med en gang, da. 

 

Sånn som Kristian Kvehaugen tydeligvis mente, da. 

 

For folk har jo en lærekurve. 

 

Så de må liksom få lov å prøve og feile litt da, i begynnelsen da, mente jeg. 

 

For hu Merete fra Follo, hu var jo en kjent butikkleder og, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så at hu ikke skulle klare å bestille tørrvarer, det ville vel nesten være en skandale, tenkte vel jeg da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men etterhvert, så gikk det vel greit, at hu Merete fra Follo, tok de tørrvarebestillingene, (sånn som 

jeg husker det, ihvertfall). 

 

For selv om det ikke var stappfullt av nudler i hylla. 

 

Eller hva det var, som butikksjef Kristian Kvehaugen, satt fingeren på igjen, når det gjaldt 

tørrvarebestilinga, til hu Merete fra Follo. 

 



Så var ikke akkurat det noen krise, liksom. 

 

(Sånn som jeg så det, ihvertfall. 

 

Husker jeg). 

 

For hu Merete fra Follo, hu skjønte vel hva det var, som hu måtte bestille, (virka det som, for meg, 

ihvertfall). 

 

Men hu trengte kanskje litt tid, til å bli vant med, hvor mye hver enkelt vare solgte, på Rimi 

Bjørndal, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så jeg syntes at butikksjef Kristian Kvehaugen dreiv med flisespikking og overdramatisering 

egentlig. 

 

Når han klagde på at det bare var halvfullt, for en enkelt vare. 

 

Det var vel ikke noe krise det egentlig. 

 

At butikkdama bestilte varer, det var vel ikke så rart det. 

 

Men hu måtte få litt tid på seg, til å bli vant med hvor mye varene solgte, i den nye butikken hu 

jobba i, da. 

 

Det var vel ikke noe rart ved det, liksom. 

 

Det ville vel vært rarere hvis en Rimi-assistent bare skulle gått rundt der, uten å ha noen særlig 

ansvar. 

 

Mente vel jeg, da. 

 

Og jeg kan ikke huske det, at kundene der, klagde noe særlig på bestillingene hennes. 

 

Eller på butikken generelt. 

 

For det meste der gikk jo på skinner, mer eller mindre, på den her tida. 

 

Så hvis hu Merete fra Follo surra litt, og bestilte sånn at det ikke var helt fullt av et slag nudler 

liksom. 

 

Så var ikke det verdens undergang, liksom. 

 

Syntes jeg da. 

 

For jeg regna med at det gikk seg til, da liksom. 

 

Men dette var jo egentlig ikke mitt ansvar, som assistent, å si hva hu Merete fra Follo skulle gjøre. 

 

Men butikksjef Kristian Kvehaugen burde vel kanskje ha tatt den opplæringa, av Merete fra Follo 

selv, da. 



 

Men jeg veit ikke hvorfor han klagde på meg, når det gjaldt bestillinga hennes. 

 

Det burde han vel kanskje ha tatt med henne. 

 

For jeg syntes at jeg hadde mye å gjøre liksom. 

 

Så jeg syntes ikke at det ble riktig. 

 

Hvis en assistent, (nemlig meg), skulle ha ørten bestillinger og ansvar, liksom. 

 

Også skulle ikke den andre assistenten ha noe ansvar. 

 

For jeg stressa omtrent livet av meg, noen dager, husker jeg. 

 

For å bli ferdig med den tørrvarebestillinga, før stengetid, da. 

 

Og når nabobutikken ble stengt. 

 

Så ble det vanskeligere og vanskeligere for meg, å ha like mange ansvarsoppgaver. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For det tok jo lenger tid å legge opp fire bur med kjølevarer, enn det tok å legge opp tre bur med 

kjølevarer, da. 

 

(Bare for å ta et eksempel, da). 

 

Så da fikk jeg jo mindre tid, til å ta for eksempel tørrvarebestillinga, da. 

 

Men det gikk seg til, det med at hu Merete fra Follo tok tørrvarebestillinga. 

 

Ihvertfall sånn som det virka som for meg, da. 

 

Og hvis det ikke hadde funka, så tror jeg at jeg hadde fått hørt det av kundene. 

 

Og av de andre ansatte. 

 

Og at jeg ville ha sett det selv, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg kom hjem, fra sommerferien min, sommeren 1998. 

 

Så hadde hu Hava Özgyr fått sparken, husker jeg. 

 

Og da fortalte hu Merete fra Follo meg det. 

 



At hu Hava hadde rappa noen røykpakker, som hadde liggi på gulvet, inne på tellerommet. 

 

(Hvor noen hadde lagt noen røykkartonger, av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da syntes jo jeg litt synd på lillesøstera til Hava, nemlig Sema. 

 

(Må jeg innrømme). 

 

Som måtte jobbe i en butikk, hvor storesøstera hennes nettopp hadde fått sparken, da. 

 

Og Sema troppa opp på jobben, etter ferien sin, (i Istanbul, eller noe), i en tigermønstret topp, og 

fortalte det, at 'vi har kjøpt gull', (eller noe). 

 

(Så hu så ut som om hu kunne ha vært med i Baccara, eller noe sånt, da). 

 

Og det syntes jeg at var litt rart, da. 

 

Men jeg måtte jo synes synd på hu Sema, siden søstera hennes hadde fått sparken der, da. 

 

Så jeg flørta liksom litt med henne og sånn, da. 

 

Siden hu og søstera liksom hadde flørta med meg, på bussen, før ferien, da. 

 

Og det var jo bestemt, at jeg skulle begynne som ny butikksjef, i en annen Rimi-butikk. 

 

Så derfor syntes jeg at jeg kunne flørte litt mer med damene, på Rimi Bjørndal der, da. 

 

Og sa vel til hu Sema at jeg at jeg likte henne, eller noe sånt, da. 

 

(At jeg flørta litt, da. 

 

Noe hu vel fortalte til Rahat, mener jeg at jeg overhørte). 

 

Men da, så dukka plutselig mora til Sema opp, på Rimi Bjørndal der, da. 

 

Men da syntes jeg at det her ble litt for tyrkisk, (eller hva man skal si). 

 

Så da gadd jeg ikke å prøve meg på hu Sema noe mer, da. 

 

(Selv om jeg syntes synd på henne, siden Hava hadde fått sparken, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 52: Butikksjef Rimi Nylænde 

 

Før jeg slutta på Rimi Bjørndal, så var Hanna, (som satt i kassa), innom og ga meg en klem, husker 

jeg. 

 

Hu glemte å følge med på noen unger som hu passa, husker jeg. 

 

Så de bare løp rundt i butikken, da. 

 

Jeg spurte henne om hu ikke skulle passe på ungene. 

 

Men de klarte seg selv da, sa hu. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Therese Guliksen, hu sykla utafor personalutgangen, til Rimi Bjørndal, den siste dagen jeg 

jobba der, for å si 'hadet', (var det vel), husker jeg. 

 

Disse to 18-19 år gamle damene, (altså Therese Guliksen og Hanna Østberg, het de vel), de sa en 

gang til meg, at det var de ikke likte Rimi-reklamene. 

 

(De 'Vi gjør Norge billigere'-reklamene). 

 

Det var de som burde vært med i de reklamene, sa de. 

 

Og Hanna Østberg, hu viste meg en gang at hun hadde et slags brokk, eller en utstående blodåre, på 

hånda si, husker jeg. 

 

Noe hu hadde fra å spille håndball, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så var det en kar innom Rimi Nylænde, og ville legge noe i ranselen til Hanna Østberg, 



som lå i garderoben, husker jeg. 

 

Og jeg sa at det var greit, da. 

 

For jeg trodde det var typen hennes, eller noe. 

 

Ihvertfall så var Hanna Østberg rimelig gutte-gæern, sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Jeg husker etter at hu begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal der. 

 

Og hu satt i en kasse der. 

 

Så satt jeg i kassa ved siden av. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

(Kanskje fordi at Irene Ottesen og jeg måtte jobbe noen torsdagsvakter, i kassa). 

 

Og pupillene hennes vokste da, (husker jeg at jeg så), når hu så at det var jeg som satt, i kassa ved 

siden av. 

 

Så jeg tror ikke at Hanna Østberg er lesbisk, ihvertfall. 

 

Hvis jeg skulle gjette, ihvertfall. 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, så husker jeg at butikksjef Kristian Kvehaugen tok skikkelig tak, i skuldra til hu Hanna, 

da. 

 

Og sa at, 'hei jente, jeg er gutt', (eller noe sånt). 

 

Ved døra til kontoret der, da. 

 

Mens han gikk forbi henne, inn på kontoret, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hanna sa også at hu hadde jobba på Rimi Ryen, hvor ei eldre dame var butikksjef. 

 

Og da hadde hu og en assistent der bare tulla, sa hu, på den vakta, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så gikk Hanna Østberg og Shomaila Butt, som begge også jobba i barnehage vel. 

 

De gikk ut personalutgangen samtidig, på Rimi Bjørndal. 

 

Da jeg låste butikken, en kveld. 

 

Og de prata om at ungene lekte sex-leker, i barnehagen. 

 

(Noe sånt). 

 

Shomaila Butt, hu sa at hu ikke syntes at det var riktig. 

 

Mens Hanna Østberg, hu sa at hu syntes at det var 'søtt', husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg sa ikke noe da, husker jeg. 

 

For barnehage-arbeid, det er ikke noe jeg noen særlige kunnskaper innen. 

 

For å si det sånn. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En kveld, (etter jobben på Rimi Bjørndal), så tok jeg 71-bussen, var det vel, (som muligens 

fremdeles gikk innimellom da), til ved Abildsø-kiosken der. 

 

Sema, som ble henta av broren sin Muhammed, vel. 

 

Hu sa 'lykke til', (var det vel), da jeg gikk av bussen, ved Abildsø-kiosken der. 

 

For jeg skulle på et personalmøte, på Rimi Nylænde, siden jeg skulle bli ny butikksjef der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På personalmøtet, så sa Anne-Katrine Skodvin noe sånt som at: 'Dere lurer vel kanskje på hvem 

denne unge mannen er'. 

 

(Noe sånt). 

 



Men Wenche Berntsen, (hu som hadde hatt problemer med butikksjefen på Rimi Manglerud, i sin 

tid), hu sa at hu hadde jobba sammen med meg før, da. 

 

For hu var vel den eneste, som hadde møtt meg før, av de som jobba der, vel. 

 

Enda jeg jo hadde jobba der selv, cirka to og et halvt år tidligere. 

 

Men Henning Sanne, Marianne Hansen, Morgan Lunde, Line og dem. 

 

Alle de hadde slutta der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen hadde hengt opp et skriv, fra DNB, på kontoret, på Rimi Bjørndal, like før jeg slutta der. 

 

Om at Rimi hadde en billån-avtale, med DNB Ensjø. 

 

Så jeg dro dit. 

 

Og ei dame der, lot meg få 30.000 i billån, og et Mastercard, med cirka 25.000 i kreditt på vel. 

 

Siden at jeg skulle bli butikksjef, da. 

 

(Og mot at jeg bytta bank, fra Nordea til DNB, da. 

 

For på Nordea så fikk jeg bare tilbud om et billån med egenkapital, husker jeg. 

 

Så jeg slo til på denne avtalen fra DNB Ensjø, da). 

 

For når jeg ble butikksjef, så gikk jeg opp, fra 180.000 i årslønn. 

 

(Som jeg hadde hatt, den siste tiden, som assistent, på Rimi Bjørndal). 

 

Og opp til 230.000 i året, da. 

 

Og jeg fikk også 15.000 netto, i kjøregodtgjørelse, i året. 

 

(Pluss at jeg fikk dekket Aftenposten-abonnement og litt av telefonregninga, vel). 

 

Noe alle Rimi-butikksjefer fikk. 

 

Uansett om de hadde bil, eller ikke. 

 

Men man måtte dikte opp masse reiser, på et skjema, hver måned, da. 

 

Og Magne Winnem sa engang, at han hadde diktet opp en lang reise, til Vestlandet, (eller noe sånt), 

på et sånt skjema, (da han selv var butikksjef), mener jeg å huske. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sa til Magne Winnem at jeg ikke ville bruke alle de 30.000 kronene, på en bil. 

 

Men cirka 15.000, sånn at jeg hadde noen penger til overs, hvis det var mye feil, på bilen. 

 

(For jeg huska at HiAce-en ville vært ganske dyr, å få igjennom en EU-kontroll, da). 

 

Og en dag eller to seinere. 

 

Så så jeg en Ford Sierra 86-modell, til salgs, for 16.000, i Aftenposten. 

 

Og jeg dro og så på den. 

 

Og den så veldig stilig ut, da syntes jeg. 

 

Siden den var svart metallic, osv. 

 

Så jeg ringte løsøreregisteret, og sjekket at det ikke var noen heftelser, på bilen. 

 

Og jeg kjøpte den da, (siden det ikke var noen heftelser). 

 

Og dette var av et ganske ungt tyrkisk eller kurdisk ektepar, fra Lørenskog vel, som hadde en 

matbutikk, (som ikke var en kjedebutikk), ved Ullevål. 

 

Hvor de også hadde bilen stående, da. 

 

Og det rare var, at disse folka vel hadde det samme etternavnet, som Hava og Sema, (nemlig 

Özgyr), mener jeg å huske at det stod, i vognkortet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjørte innom søstera mi, som da bodde på det andre stedet, i Tromsøgata, og viste henne bilen. 

 

Men da så jeg at det var en bulk, i den ene døra. 

 

Så jeg skjønte ikke hvordan jeg kunne ha unngått å se det. 

 

Men jeg mener muligens at jeg hørte en lyd, da jeg gikk inn, til søstera mi der. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at jeg jobbet en eller to dager, sammen med den tidligere butikksjefen, (Monika), på 

Rimi Nylænde. 

 

Og Monika og Anne-Katrine Skodvin, de begynte å bable om at det skulle være Rimi butikksjef-

seminar, på Storefjell, den neste helgen, (eller noe sånt). 

 

Og jeg hadde sett fram til å rydde lageret og sånn, på Rimi Nylænde, da. 

 

For å få den butikken som jeg ville, da. 

 

Så jeg syntes ikke at det virka så fristende, å dra på seminar, da. 

 

Men Monika begynte å bable om det, at det var en artig skrue, som het Eivind Smith, som var så 

artig, på de her seminarene, da. 

 

(Det var han som lagde reklamene, til Rimi, på den her tiden). 

 

Så til slutt så visste jeg ikke hva jeg skulle si, for å slippe unna, det her seminaret, da. 

 

Så det endte med at jeg måtte stresse rundt på Oslo City osv., de første dagene, som jeg var 

butikksjef. 

 

For jeg måtte kjøpe meg ny dress og sånn, til det her seminaret da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu eldre dama, som var butikksjef, på Rimi Ryen. 

 

Hu ringte og spurte om noen fra vår butikk, kunne jobbe der, en vakt. 

 

(Den første uka, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Nylænde, vel). 

 

Men jeg fikk ikke tak i noen. 

 

Men Nordstrand-Hilde kunne jobbe på Rimi Nylænde, vel. 

 

Så jeg jobba på Rimi Ryen selv da, en vakt, husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu butikksjef-dama der, hu låste ikke inn safe-nøkkelen engang, (husker jeg). 

 

(Eller om det var røyksafe-nøkkelen). 

 



Men hu lot bare den ligge i en skuff, i skrivebordet der da, (husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg husker at jeg gikk fra Rimi Nylænde til Rimi Ryen der, da. 

 

(Blant annet forbi Enebakkveien 239B der, hvor jeg jo hadde bodd, det første året, som jeg bodde i 

Oslo). 

 

Så jeg jobba vel to vakter på en dag, muligens. 

 

Og en ung mann, som satt i kassa der, han tok melka der da, husker jeg. 

 

For jeg syntes det var like greit. 

 

Så jeg var ikke så mye inne på melkerommet der, for eksempel, da. 

 

Og hu eldre dama, hu ble ikke henta av ektemannen sin. 

 

Så hu hang i butikken, i bortimot en time, vel. 

 

Og jeg måtte nesten råde henne til å ta taxi hjem da, husker jeg. 

 

For hu virka så utafor, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Rimi Ryen-dama. 

 

Hu het vel Kjersti, eller noe sånt, tror jeg. 

 

Og Rimi-Hagen prata om henne, som at hu hadde dødd, eller noe. 

 

På Oslo Plaza en gang, i år 2000, vel. 

 

Hu ringte meg seinere og ville at jeg skulle jobbe der mer, da. 

 

Men jeg måtte nesten passe min egen butikk, syntes jeg. 

 

Jeg var jo butikksjef på Rimi Nylænde, og ikke distriktsjef i Oslo Øst, liksom. 

 

Distriktsjefen hennes, det var jo Anne-Katrine Skodvin. 

 

Men det virka det ikke som at hu Kjersti-dama hadde skjønt, da. 

 

(Hvis jeg skal være ærlig). 

 

Og da vi skulle få ny distriktsjef. 



 

Nemlig Jan Grårud. 

 

Så var Anne-Katrine Skodvin og Jan Grårud innom Rimi Nylænde, og satt på spiserommet der, (på 

slutten av 1998, må det vel ha vært), husker jeg. 

 

Og de klagde fælt over hu Rimi Ryen-dama, da. 

 

For hu ville ikke gjøre som de sa da, (eller noe sånt), sa de. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og jeg skal prøve å få skrevet mer om dette, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 53: Storefjell 

 

På Storefjell, (som ligger like ved Geilo, var det vel), så ringte søstera mi meg, husker jeg. 

 

Og hu fortalte det, at mora mi hadde fått kreft, husker jeg. 

 

(Nemlig brystkreft, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde begynt å festrøyke, husker jeg, etter at jeg ikke fikk Rimi Munkelia-jobben. 

 

Noe David Hjort sin kamerat, Roger fra Sagene vel, hadde kommentert, husker jeg. 

 

En gang jeg var ute på byen med David Hjort, vel. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Jeg husker at Irene Ottensen var på seminaret der. 

 

Og etter den første dagen, med seminar-timer, så satt jeg og kjederøyka omtrent vel. 

 

Og det satt en kar der, som jeg ble introdusert for vel. 

 

Og som het Arne Risvåg, husker jeg. 

 

Og som var butikksjef i det samme distriktet sm meg, vel. 

 

(Han var butikksjef på Rimi Karlsrud, året etter ihvertfall, mener jeg å huske). 

 

Og han hadde nettopp vært i Liverpool, mener jeg å huske, og sett Merseyside-derbyet, da. 

 

Og da kunne jeg, (som holdt med Everton), mobbe han litt, da. 

 

For det derbyet hadde vel Everton vunnet, etter en scoring av Kevin Campbell, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg møtte Liv fra Rimi Karlsrud der, (som da hadde blitt butikksjef, på Rimi 

Grenseveien, vel). 

 

(I baren nærmest seminar-salen vel). 

 

Og jeg spurte henne om ikke Magne Winnem var en ok kar, (eller noe sånt). 

 

(Hennes tidligere sjef, da). 

 

Men da reagerte hu Liv fra Rimi Karlsrud som om hun hadde blitt stukket av en veps nesten, (vil 

jeg si). 

 

For hu likte ikke Magne Winnem da, for hu skreik nesten 'nei', da jeg spurte henne om ikke han var 

en ok sjef, (eller noe sånt), da. 

 

Men hu fortalte ikke hvorfor, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I diskoteket der, utafor dansegulvet, så ble jeg stående og prate litt, med ei svensk butikksjefdame, 

som jobba i Oslo Vest, husker jeg. 

 



Hu fortalte, (da jeg spurte), at hu ble litt mobba siden at hu var fra Sverige. 

 

Spesielt ungene var ille, mente hu. 

 

Og regionsjef Jon Bekkevoll, han stod også i nærheten av meg, i diskoteket der, på fredagen, mener 

jeg å huske. 

 

Uten å si så mye vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at alle vi butikksjefene som var der. 

 

(Vi var vel bortimot 200 butikksjefer der vel. 

 

Hvis jeg skulle tippe. 

 

Det var butikksjefer fra hele Østlandsområdet, vel). 

 

Vi fikk hver vår ganske dyre Vegard Ulvang-genser. 

 

Som jeg ga til Axel når jeg kom hjem, husker jeg. 

 

For jeg har allergisk hud da, (sa en lege i Svelvik en gang, ihvertfall). 

 

Ihvertfall så klør jeg fælt av ull, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pringles var også nye i Norge, på den her tida. 

 

Og fikk masse vareprøver på Pringles og sånn, da. 

 

Noe som jeg ga en del av til søstera mi, da jeg kom tilbake, til Oslo. 

 

Og Pringles-dama, hu sa også det, at de hadde skrevet 'potetgull', på Pringles-pakkene. 

 

Altså at de brukte Maarud sitt varemerkenavn, da. 

 

Og han, (tidligere), butikksjefen fra Rimi Nordstrand, (Geir vel). 

 

(For Elisabeth Falkenberg, (som ble butikksjef på Rimi Nordstrand, etter Geir vel. 

 

Hu var ikke der da, sånn som jeg husker det, ihvertfall. 



 

Så hu hadde nok begynt å jobbe på Hakon sitt grossistlager på Skårer, på den her tiden, hvis jeg 

skulle gjette). 

 

Som hadde vunnet Gøteborg-tur, til friidretts-VM der. 

 

Da jeg jobba min første ledervakt, utafor Rimi Nylænde. 

 

Han husker jeg at brølte, inne i seminar-salen der, at han var lei av 'denna sure kremen'. 

 

Og det var Pringles Sour Cream and Onion da vel. 

 

Så rømme ble til sur krem. 

 

Det var kanskje Geir fra Rimi Nordstrand, som Henning Sanne hadde i tankene, da han sa at Rimi-

butikksjefer var harry, (eller noe lignende da). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg måtte dele rom med Kristian Kvehaugen, husker jeg. 

 

Og han klagde på at jeg brukte lang tid på badet, (husker jeg). 

 

For jeg barberte meg, pussa tenna og dusja da, om morgenen da. 

 

Og det hadde jeg aldri hørt før, at jeg brukte lang tid på badet, husker jeg. 

 

Så det var nytt for meg, da. 

 

Men det var kanskje Kristian Kvehaugen som ikke hadde så god hygiene. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På lørdagen, så måtte vi ut, på noen aktiviteter, i området rundt hotellet der, (husker jeg). 

 

Og Monika, som var butikksjef på Rimi Nylænde før meg. 

 

Hu kan jeg kalle Audi-Monika, for hu kjørte Audi, husker jeg. 

 

Audi-Monika, hu ble kalt for Monica Lewinsky, av en kar, som ledet en aktivitet, på noe slags løype 



der oppe, husker jeg. 

 

Og da sa Audi-Monika til meg, at: 'Hørte du hva han sa'. 

 

Og jeg svarte 'ja' da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at Audi-Monika satt og nesten gjemte seg bort, ved et bord, inne ved diskoteket der 

vel. 

 

Sammen med en kar, fra sikkerhetsavdelingen, til Rimi, da. 

 

Og da, så fortalte jeg det, til Kristian Kvehaugen. 

 

At Audi-Monika satt der og der, da. 

 

Også ville Kristian Kvehaugen bort til Audi-Monika, da. 

 

Og da dro jeg med Kristian Kvehaugen dit, da. 

 

Men da ble nok Audi-Monika og han fra sikkerhetsavdelingen litt sure, tror jeg. 

 

For de hadde vel kanskje planlagt å ha noen slags hemmelig romanse, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Kunne det vel kanskje egentlig virke som, hvis jeg skal være ærlig. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På lørdagskvelden, etter middagen der. 

 

(Som var ganske formell, forresten). 

 

Så satt jeg og prata med Kristian Kvehaugen og Irene Ottesen. 

 

Og jeg nevnte at jeg nok hadde jobba for hardt, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

For jeg følte meg rimelig utslitt, da. 

 

'Men du ville det selv', sa Kristian Kvehaugen. 

 

(Noe sånt). 



 

Men dette var bare noe jeg sa i fylla, da. 

 

Jeg var jo fornøyd over at jeg hadde blitt butikksjef, da. 

 

Men jeg bare sa det som om det var noe morsomt, nesten. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så skjedde det noe rart, på Storefjell, husker jeg. 

 

For plutselig, så dukka Vanja Bergersen, fra Rimi Bjørndal, opp der. 

 

Enda hu ikke var Rimi-butikksjef. 

 

Hu hadde jo til og med slutta som kassadame, på Rimi Bjørndal. 

 

Men hu var med noen venninner, på hyttetur, oppi der, sa hu. 

 

Og så hadde de bestemt seg for å dra innom Storefjell Høysfjellshotell der da, (heter det vel). 

 

Så det var rimelig spesielt da, husker jeg. 

 

Men jeg tok med hu Vanja Bergersen bort til bordet der Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen satt 

da, (husker jeg). 

 

Sånn at hu fikk hilst på de og igjen da, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Storefjell Høyfjellshotell er forresten kjent for sin gode mat. 

 

Men Arne Risvåg han klagde på krepsen og rekene, osv., (husker jeg). 

 

Og sa at han ikke likte disse 'havets frukter', en dag der, da. 

 

Men da måtte jeg nesten le, husker jeg. 

 

For farfaren min, han var jo fra Holmsbu. 

 

Og en gang jeg var der, hvor han var fra. 

 

Så dukka det opp en kar, med en fiskebåt vel, som faren min kjøpte ferske reker av da, (husker jeg). 

 



Så jeg syntes egentlig at maten der var god. 

 

Selv om det vel var langt fra havet der kanskje. 

 

Så det var vel ikke sånn at de rekene var fiska i noen lokale fjellvann der oppe, akkurat. 

 

Jeg husker da jeg var med mora mi på høyfjellshotell, og sånn, på 70-tallet. 

 

Da fikk vi vel fjellørret, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Men maten på Storefjell var veldig god da, syntes jeg. 

 

Så jeg klagde ikke, da. 

 

Det er helt sikkert. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På bussen ned til Oslo igjen. 

 

Så prøvde jeg å sove litt da, (var det vel). 

 

Men da begynte Kristian Kvehaugen, som satt ved siden av meg. 

 

Å si høyt navnet 'Magne Winnem', av en eller annen grunn. 

 

Da skjønte jeg ikke så mye, husker jeg. 

 

Men jeg husker at Kristian Kvehaugen sa navnet til Magne Winnem på bussen ned til Oslo, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 54: Rimi Kalbakken 

 

Etter at jeg hadde vært butikksjef på Rimi Nylænde, i et drøyt år, så fikk vi en ny distriktssjef som 

het Per Øivind Fjellhøy, og som ble kalt PØF. 

 

Han ville at jeg skulle begynne som butikksjef på den cirka dobbelt så store butikken Rimi 

Kalbakken. 

 

Jeg hadde tidligere sagt nei til den forrige distrikssjefen Jan Graarud, da han ville at jeg skulle 

begynne som ny butikksjef på Rimi Manglerud. 

 

Det var fordi at Graarud stod og spionerte på meg i kassa, bak potetgullet. 

 

Den første gangen han besøkte meg aleine på Rimi Nylænde. 

 

Så jeg likte ikke han så bra, da. 

 

Og jeg syntes også at jeg ikke var ferdig med å få Rimi Nylænde som jeg ville. 

 

Men etter at jeg hadde jobba i to år på Rimi Nylænde, så syntes jeg at jeg hadde fått butikken som 

jeg ville ha den, da. 

 

Så da sa jeg ja til å begynne som butikksjef på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før jeg begynte som butikksjef på Rimi Kalbakken, så sa PØF til meg, at: 'Vi vil at du skal drive 

Kalbakken som Nylænde', flere ganger. 

 

Så jeg hadde dette i bakhodet, da. 

 

For jeg var nok litt stressa og, etter mange ran osv., på Rimi Nylænde. 

 

Men etter at jeg hadde jobbet som butikksjef på Rimi Kalbakken, i to-tre måneder, (eller noe). 

 

Så skjønte jeg at jeg var lurt opp i stry, av PØF. 

 

For min distriktssjef på Rimi Kalbakken. 

 

Nemlig Anne Neteland. 

 

Hu klagde da på at jeg var så dårlig til å nullstille meg. 

 

Og dette kræsjet jo helt med det PØF liksom hadde programmert meg til å gjøre. 

 

Nemlig å prøve å drive Kalbakken som Nylænde. 

 

Jeg trodde jo da at Anne Neteland var inneforstått, med det, at PØF hadde sagt at jeg skulle drive 



Kalbakken som Nylænde. 

 

Men da Neteland klagde på at jeg var så dårlig til å nullstille meg. 

 

Så skjønte jeg det, at Neteland ikke var inneforstått med dette, da. 

 

Og jeg forstod at jeg hadde blitt lurt inn i en felle, av sjefene oppover i systemet, (ovenfor meg), i 

Rimi, da. 

 

Så etter det her, så ville jeg bare ut av Rimi. 

 

For jeg ville ødelegge livet mitt ved å bli tulla med av folk som bare var destruktive, da. 

 

Jeg ønsket å jobbe et sted hvor folk var konstruktive, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tok opp problemene på Kalbakken såvidt med driftsdirektør Rune Hestenes. 

 

Da han var innom på Rimi Kalbakken før 17.mai-helga 2001. 

 

Sammen med den nye regionsjefen Steinar Ohr. 

 

Men Hestenes virka ikke interessert. 

 

Han sa bare at det var bestemt at jeg skulle bli ny butikksjef på Rimi Langhus, (noe jeg visste om 

fra før). 

 

Så jeg fikk ikke forklart han om den fella jeg hadde blitt lurt inn i, da. 

 

For vi prata bare litt ved fruktdisken, på Rimi Kalbakken, dagen før 17. mai 2001, (må det vel ha 

vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg begynte egentlig bare på Rimi Langhus for å få spart om nok penger, til å slutte i Rimi. 

 

For jeg bodde jo i Rimi-lelighetene og måtte da finne meg et nytt sted å bo. 

 

Men jeg overhørte at de som jobba der, og ei pen dame som hadde jobba der, like før jeg begynte 

der, sa noe sånt som at: 'Det skulle jo bli så bra her når vi fikk ny butikksjef'. 

 

Noe sånt. 

 



Så jeg ville ikke svike Rimi Langhus, da. 

 

Så jeg ble der til jeg vant Rimi Gullårer, på slutten av 2001. 

 

(For butikken ble bedre når jeg jobba der. 

 

For jeg var en erfaren butikksjef. 

 

Og han forrige sjefen var en trainee). 

 

Og så sykmeldte jeg meg, i flere måneder, fordi at jeg var utbrent og deprimert, da. 

 

Mens jeg prøvde å tenkte ut en vei ut av Rimi. 

 

Søstera mi Pia nevnte at noen venninner av henne hadde fått utdannelse på attføring, for å finne en 

ny jobb. 

 

Men min fastlege hos Bentsebrugata Legesenter, han foreslo ikke dette for meg. 

 

Men jeg foreslo etterhvert datastudier selv. 

 

Så jeg sluttet som butikksjef sommeren 2002. 

 

Og begynte å studere på et bachelor IT-studie, ved HiO IU, høsten 2002. 

 

For jeg ringte Lånekassa, og de sa at dette var et studie som var forskjellig fra NHI, (selv om noen 

av fagene var like). 

 

Så jeg fikk studielån, for dette studiet, da. 

 

Men jeg ville ikke miste Rimi-leiligheten min. 

 

Så jeg jobba på Rimi Bjørndal som låseansvarlig, mens jeg studerte på HiO IU, da. 

 

Og like før jul, i 2003, så overhørte jeg, på jobb der. 

 

At hu dama som en gang kontaktet meg, i 1997, og sa fra om at hun visste om et billig vaskefirma, 

(nemlig Kvalitetsrengjøring vel). 

 

(Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Jeg overhørte at hu stod inne i butikken, på Rimi Bjørndal, og sa til en annen kunde, at jeg var 

forfulgt av 'mafian'. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så jeg fortalte om det her til David Hjort, som jeg hadde mest med å gjøre, på den her tida. 

 

Og dro for å studere ved University of Sunderland. 

 

Tredjeåret av bachelor-studiene mine. 

 



For University of Sunderland hadde en avtale med HiO IU da, om studentutveksling. 

 

Jeg hadde tenkt å få meg min egen leilighet der, men ble tvunget, (må jeg vel si), av 

Accommodation-kontoret der, til å bo i et bofelleskap, for internasjonale studenter, i en bygning 

som het the Forge. 

 

Så jeg fikk meg liksom ikke til å ringe politiet i Norge, som jeg hadde planlagt, da. 

 

(Og spørre om råd om den her 'mafian', da). 

 

For det var jo folk der hele tiden, på gangen, osv. 

 

Så dette ble ikke som jeg hadde planlagt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var mye mer som hendte, mens jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og jeg får se om jeg får gått mer i detalj, om det som hendte, mellom 1998 og 2004, enn det jeg har 

gjort i dette kapittelet. 

 

Vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 55: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen 

 

Hanna, som jobbet på Rimi Bjørndal, på den tiden som jeg jobbet, som assistent der. 

 

Hu fortalte forresten det en gang, (utenom sammenhengen, må man vel si), på jobben der, (på Rimi 

Bjørndal), husker jeg. 

 

At hu hadde vært med skolen sin, og reist med de hvite bussene. 

 

For å se på en konsentrasjonleir, på kontinentet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Venninna til Hanna, nemlig Therese Gulliksen. 

 



Hu kom bort til meg en kassa en gang, mens jeg avløste pause, for seinvakta. 

 

Og spurte meg om ikke jeg også hadde hørt om hottentotter og buskmenn, (var det vel). 

 

Og det måtte jeg innrømme at jeg hadde gjort. 

 

For mora mi pleide noen ganger å nevne hottentotter, på 70-tallet, da jeg bodde i Larvik. 

 

(Så da hadde nok de fire kassadamene som hadde pause prata om det her, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Diana, fra Rimi Bjørndal. 

 

Hu tok det en gang personlig, at jeg brukte uttrykket 'du store kineser', (husker jeg). 

 

(På den tida som jeg jobba som assistent der). 

 

For Diana trodde at jeg mente henne, da. 

 

Men det var bare et uttrykk, som mora mi hadde pleid å bruke, i Larvik, på 70-tallet. 

 

(Hvis hu var overraska over noe, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på den tida, som jeg studerte ved HiO IU, fra høsten 2002 til våren 2004. 

 

Så traff jeg en gang Diana, fra Bjørndal, på Oslo City. 

 

I rulletrappa like utafor JC der. 

 

Og da sa Diana at jeg var favorittmannen hennes, (eller noe sånt). 

 

Og jeg skjønte ikke helt hvorfor hu sa det. 

 

Men hu var kanskje ironisk, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida som jeg var assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Så sa Diana at Hugo Sanchez, (het han vel), var verdens beste fotballspiller. 

 

(Hvis det ikke var Marcelo Salas. 

 

Noe sånt). 

 

Og en annen gang så sa hu at hu ikke likte internett. 

 

For det var så mye porno, (eller noe sånt), på nettet, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, så kalte Diana David Hjort og meg, for 'Knoll og Tott', (mener jeg å huske). 

 

På den tida, som jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på den tida, som jeg studerte ved HiO IU, og jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

Fra høsten 2002. 

 

Så stod Diana utafor Rimi Bjørndal og kommenterte, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall), at jeg 

bare hadde på meg t-skjorte, på vei til jobben, en varm dag, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og Diana spurte også om jeg kunne høre med daværende butikksjef Johan, (som tok over etter Irene 

Ottesen), om hu kunne få jobb der igjen, husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Det ble også sagt, på Rimi Bjørndal, (på den tida, som jeg jobba, som assistent der). 

 

At mora til Toro hadde stukket av, for å bo sammen med onkelen eller faren, til hu fra Rimi 

Siggerud og Gamlebyen, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Toro sa også til meg det, en gang, på den tida, som jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

(Utenfor sammenhengen, må jeg vel si). 

 

At broren hans pleide å henge i Storgata i helgene, (noen år før det her vel), for å 'slåss med 

pakkisene'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mora til Toro sa forresten det en gang. 

 

(På den tida som jeg jobba som assistent der). 

 

Til Kristian Kvehaugen, (var det vel). 

 

Mens jeg la opp kjølevarer, (mener jeg å huske). 

 

At: 'Se på Erik, da. Blodet bruser'. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Og på den tida, som jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Så fikk David Hjort telefonnummeret, av en ung dansk dame, (som handla der, og som muligens var 

au-pair vel), mens han satt i kassa der, husker jeg. 

 

Noe han ble veldig glad for og, (mer eller mindre), jubla over, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 56: Muttern dør 

 

Høsten 1999, så var jeg på en slitsom rep-øvelse, med Heimevernet, i Hurdal. 

 

Distriktsjef Jan Graarud ville ikke at jeg skulle dra på den rep-øvelsen. 

 

Så han ba meg ringe Heimevernet og få fri. 

 

Siden jeg hadde en ny assistent, (min tredje på et år, på Rimi Nylænde, etter Wenche Berntsen og 

Jan-Henrik), nemlig Stian Eriksen. 

 

Stian var fersk som assistent, og derfor så ble det for mye å forlange av han, å klare å drive Rimi 

Nylænde aleine. 

 

Og Jan Graarud nevnte ikke ambulerende, eller noe. 

 

Så Heimevernet sa at jeg kunne få fri fra rep-øvelsen, på mandag og onsdag, (hvis jeg husker det 

riktig). 

 

Så jeg kjørte opp til Hurdal, tidlig tirsdag morgen, i min svarte Ford Sierra. 

 

Og raste inn ved oppstillingsplassen der mens det stod bortimot et kompani der vel. 

 

Mens alle så på, da. 

 

For jeg hadde ikke vært oppi Hurdal der før, så jeg brukte litt lenger tid, enn planlagt, da. 

 

Så jeg rakk ikke å komme dit før morgenoppstillingen. 

 

Men jeg kom dit akkurat under oppstillingen, da. 

 



Noen ba meg flytte bilen min, etter oppstillingen, for det var muligens bare offiserer, (eller noe), 

som fikk lov å parkere der og der, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg var oppi Hurdal der, og vi traska rundt på noen gårdsveier der. 

 

Oss Heimeverns-gutta. 

 

Så husker jeg det, at jeg prøvde å ringe Stian, fra mobilen min. 

 

For å høre hvordan det gikk, i butikken. 

 

(Siden han var ny som assistent, da). 

 

Men det var dårlig dekning der oppe, for Netcom, som vel jeg hadde, på den her tiden. 

 

(Hvis jeg ikke husker feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i noen av pausene der, så kjørte jeg ned til Hurdal, og handla litt i en butikk der, husker jeg. 

 

(Ned en svingete uasfaltert vei). 

 

I butikken der, så husker at jeg så ei pen dame, som var i 20-årene, (eller noe), og som jeg mener å 

huske at var gravid, (tror jeg forresten). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På slutten av tirsdagen, så kjørte jeg tilbake til Oslo igjen. 

 

En kjøretur på et par timer, (eller noe sånt), vel. 

 

Og så jobba jeg på Rimi Nylænde, på onsdagen. 

 

Og så var jeg på kafeen Kjøkkenhagen, på Grunerløkka, etter jobben. 

 



For jeg hadde en date med ei jeg hadde chatta med på irc, (eller noe). 

 

Og som leste en del bøker, (sånn som meg), og jeg hadde med noen bøker på den date-en, da. 

 

Som vel ikke gikk så bra forresten, for hu dama var litt sånn anspent og upersonlig, syntes jeg. 

 

Kanskje fordi at jeg var sliten etter all den her jobbinga, heimevernsaktiviteten og kjøringa. 

 

Det er mulig. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På torsdagen så kjørte jeg opp til Hurdal igjen. 

 

Og på slutten av torsdagen, så var egentlig øvelsen ferdig. 

 

Så jeg spurte noen høye offiserer, som satt i en brakke der. 

 

Som vel må ha vært 'KO', som de sa i Geværkompaniet. 

 

Eller hovedkvarteret vårt, da. 

 

Om jeg kunne få dra tilbake til Oslo, den torsdagskvelden. 

 

For jeg hadde en ny assistent, på Rimi Nylænde, som ikke var vant til å drive butikken aleine. 

 

Og det fikk jeg lov til, da. 

 

Så derfor var jeg bare på den her øvelsen på tirsdagen og torsdagen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Uka etter den her øvelsen, (tror jeg at det må ha vært), så ringte Pia meg og sa at mora vår var på 

Moss sykehus og sannsynligvis ikke hadde så lenge igjen å leve. 

 

Så på en søndag, (en dag eller to etter at Pia ringte vel), så satt Pia og Axel på med meg, ned til 

Moss sykehus, da. 

 

For vi skulle besøke mora vår siden hu ikke muligens ikke hadde så lenge igjen å leve, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom til Moss sykehus, så fikk vi ikke se mora vår, med en gang. 

 

For vi var der kanskje før besøkstiden, (eller noe sånt), da. 

 

Og da, så bestemte jeg meg, for å kjøre bort til Vannsjø, som er en innsjø, i Moss. 

 

For jeg husket at kusina mi Heidi pleide å nevne Vannsjø, (hvis det ikke var Ove som nevnte den, 

da). 

 

Istedet for å vente på parkeringsplassen ved sykehuset der, liksom. 

 

For jeg hadde vel lagt merke til skiltinga til Vannsjø, mens jeg kjørte til Moss sykehus der, da. 

 

Selv om jeg ikke hadde kjørt noe i Moss tidligere. 

 

For dette var jo bare tre-fire år etter at jeg fikk lappen. 

 

Ved Vannsjø der, så så vi litt på sjøen der. 

 

Og det er mulig at Pia sin sønn Daniel også var med, forresten. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Jeg tenkte at jeg måtte muntre opp mine søsken litt. 

 

Så jeg lot Axel få øvelseskjøre litt. 

 

Ved Vannsjø der, da. 

 

For veien til sjøen der var liksom en øde skogsvei, da. 

 

Og den veien var ganske oversiktlig, da. 

 

Men Axel hørte ikke på meg. 

 

Han kjørte som en galning, (må jeg nok si). 

 

Og han nektet å stoppe, når jeg ba han om det. 

 

Så Axel bare fortsatte ut på en asfaltert vei der. 

 

Og da det kom en bil imot, så måtte jeg dra i håndbrekket, for å bilen til å stoppe, da. 

 

For Axel bare kjørte som en galning, da. 

 

For han lo og smilte mens han fikk bilen til å omtrent hoppe rykkvis framover, cirka midt i veien, 

da. 

 



Enda jeg hadde bedt han om å stoppe, før vi kom inn på asfaltveien der, da. 

 

Men det gjorde ikke Axel, da. 

 

Så det var siste gang jeg lot Axel få øvelseskjøre, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi så mora vår, så satt hu i en rullestol. 

 

Vi var utafor sykehuset der. 

 

Og mora vår ville ha is, da. 

 

Så jeg kjøpte en is til henne. 

 

Og hu ville også ha en pit av min sjokoladepinne-is, husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På slutten av visitten der. 

 

Så gikk plutselig Axel og Pia vekk fra mora vår. 

 

(Som etter et skjult signal nesten). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Og jeg ble stående aleine igjen med mora vår, da. 

 

Mora vår ba meg om å ta med en kjole til henne, som lå der og der, i leiligheten hennes, i Drøbak, 

da. 

 

Hvorfor der, spurte jeg. 

 

Men mora vår bare kvakk til liksom, da. 

 

Og svarte ikke, da. 

 

Og akkurat da, så dukka det opp ei eldre sykepleierske der. 

 

Som bare rulla mora mi tilbake til sykehuset, da. 



 

(For hu mente vel at mora mi var sliten, tror jeg). 

 

Uten at jeg fikk sagt hadet, da. 

 

Så det var nesten litt traumatiserende, (husker jeg). 

 

For noen få dager etter det her, så ringte søstera mi meg igjen, og fortalte at mora vår var død, da. 

 

Og jeg fikk jo ikke sagt hadet engang. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia mente at vi måtte til sykehuset for å se den døde. 

 

Jeg skulle jo jobbe dagen etter, men jeg tenkte det, at når mora mi døde, så måtte jeg liksom 

prioritere det. 

 

Så jeg ringte Rimi Bjørndal, og Irene Ottesen, (som var enten ambulerende eller ny butikksjef der 

vel), svarte da jeg ringte, rundt klokka 7. 

 

Jeg fortalte Irene det, at mora mi var død, og at hu måtte få tak i noen som kunne jobbe, på Rimi 

Nylænde, fra klokka 13, (må det vel ha vært). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg kjørte så og henta Pia, også dro vil til Moss sykehus igjen, da. 

 

Og på sykehuset så begynte plutselig Pia å liksom lene seg mot meg, for å liksom gråte mot 

skulderen min, da. 

 

Noe som ikke var typisk for henne, vil jeg si. 

 

Og jeg husker at alle de kvinnfolka som satt inne på et slags pauserom vel, ved siden av resepsjonen 

der, liksom kvakk til da. 

 

Som skremte høns, må man vel nesten si. 

 

Da jeg gikk bort til resepsjonen der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia og jeg måtte, vi måtte vente i en halvtime eller en time, (eller noe sånt), før vi kunne få se den 

døde, da. 



 

Og mora vår så helt for jævlig ut, i trynet. 

 

Hu så ut som om hu hadde blitt 50 år eldre på noen få dager, (syntes jeg). 

 

Og hu sykepleiersken, som rulla opp liket av mora vår. 

 

Inn på et rom der, da. 

 

Hu sa at vi kunne godt ta på den døde og sånn. 

 

Og jeg hadde jo ikke fått sagt hadet. 

 

Så da gjorde jo jeg det. 

 

Og tok liksom på skuldrene til mora vår, da. 

 

Og det føltes som å ta i en utstillingsdukke nesten, vil jeg si. 

 

Og det knaka nesten litt i skuldrene hennes, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men Pia, hu stod liksom bare kaldt og så på mora vår, da. 

 

I et hjørne av rommet der, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tror det må ha vært etter at vi så mora vår død. 

 

At Pia ville at vi skulle besøke onkel Martin i Askim. 

 

Jeg hadde vel ikke snakka noe særlig med onkel Martin siden han selv lå på sykehus, i Oslo, (som 

jeg har skrevet om i Min Bok 2), i 1990, (må det vel ha vært). 

 

Og jeg hadde aldri kjørt til Askim før. 

 

Men jeg kjørte mot Sverige og kikka litt på et kart, på en bensinstasjon, (eller noe). 

 

Noe sånt. 

 

Og i Askim så møtte vi onkel Martin, som kom kjørende på en motorsykkel vel, og møtte oss på en 

bensinstasjon, (eller noe sånt), der. 

 

(Noe sånt). 

 

Etter at vi ringte han, vel. 



 

Og så kjørte han foran oss til gården til hans samboer da, Grete Ingebrigtsen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at onkel Martin viste meg en gammel amerikansk bil, som stod i en gammelt fjøs der, 

(eller noe sånt). 

 

Og den som eide gården, det var forresten ikke onkel Martin, men det var hans nye samboerske da, 

Grete Ingebrigtsen. 

 

Og hu hadde tre unger, (fra et tidligere forhold), som het Andrea, Isa og Risto, (fant jeg ut seinere, 

ihvertfall), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi prata vel litt om ditt og datt. 

 

Jeg mener å huske at onkel Martin nevnte at det var søle nederst på bilen min. 

 

Og det husker jeg at var fra da jeg kjørte på den uasfalterte veien, i Hurdal, da jeg var på den HV-

øvelsen, opp i der, da. 

 

En eller to uker før det her, vel. 

 

(For jeg hadde det jo travelt på jobb og, på den her tida. 

 

Siden jeg hadde en ny assistent. 

 

Så det var ikke sånn at jeg vaska bilen min hver helg liksom. 

 

Men jeg vaska den selvfølgelig før kremasjonen til mora mi, da. 

 

Som var en uke etter det her, (eller noe), vel). 

 

Og jeg nevnte vel den kjolen, som mora vår hadde prata om. 

 

Mens vi satt utafor huset dems, i Askim der, da. 

 

Men Pia og Martin var ikke så interessert i å høre om den kjolen. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg tenkte at mora vår kanskje ønsket å bli begravet i den kjolen, da. 



 

Og at det var derfor at hu ville at jeg skulle hente den, da. 

 

For dette var liksom det siste som mora mi prata til meg om, da. 

 

Så derfor tenkte jeg på det her, da. 

 

Men Martin var liksom helt kald og kynisk, (sånn som jeg husker det ihvertfall), og syntes at det her 

var noe tull, da. 

 

Noe jeg mener han liksom litt irritert sa til søstera mi, da. 

 

Mens jeg liksom gikk litt rundt der, og overhørte sånn halvveis hva som ble sagt, da. 

 

Så de så vel nesten på meg som et problem, tror jeg. 

 

Siden jeg babla om den her kjolen, da. 

 

Noe sånt. 

 

Men da jeg skjønte det, at de andre liksom ga faen, i den her kjolen. 

 

Så gadd jeg ikke å prate mer om den, da. 

 

Jeg tenkte vel at det fikk være slutt på galskapen, liksom. 

 

(Siden mora mi hadde gått for å være sinnsyk, da). 

 

Og jeg ville nok ikke ha skjønt hvilken kjole det var, som mora mi hadde babla om. 

 

Så for å få ordna med det her, så måtte søstera mi ha hjulpet meg, da. 

 

Men hu var ikke interessert i det her da, virka det som for meg, ihvertfall. 

 

Så det var aldri sånn at søstera mi og meg, prata om hvilken dag vi skulle dra til Drøbak, for å hente 

den kjolen, liksom. 

 

For det kom aldri så langt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Irene Ottesen, hu hadde ikke fått ordna ordentlig med bemanning for meg, den dagen. 

 

Så det var sånn at Stian Eriksen ringte meg et par ganger, og maste. 

 

Mens jeg dreiv å kjørte ute i Moss og Askim der, da. 

 

For Toro, (fra Rimi Bjørndal), som satt i kassa, på Rimi Nylænde, den dagen. 



 

Han måtte et eller annet, da. 

 

Så Stian Eriksen ringte jo meg og maste, da. 

 

Om at jeg måtte kjappe meg, med å komme meg på jobben, da. 

 

Men jeg syntes nå det, at når mora mi hadde dødd, dagen før. 

 

Så kunne dem vel ha roa ned masinga litt, kanskje. 

 

Men Irene Ottesen, hu hadde vel kanskje ikke helt skjønt, at jeg ville ha fri den dagen, da. 

 

Så det var nesten som at det var en gjeng med unger, som dreiv og tulla, på Rimi Bjørndal og Rimi 

Nylænde, den dagen, syntes jeg. 

 

Så jeg måtte dra på jobben, etter å ha vært ute i Moss og Askim, da. 

 

Og sitte i kassa, (eller hva det kan ha vært, igjen). 

 

For det er mulig at Nordstrand-Hilde jobba seinvakta, da. 

 

Men at vi hadde mangla kasserer, den dagen. 

 

Og da var ofte jeg som måtte sitte i kassa, husker jeg. 

 

For Nordstrand-Hilde, hu ville bare jobbe ledervakter, da. 

 

Og da måtte jeg som butikksjef sitte i kassa, da. 

 

For å få kabalen til å gå opp. 

 

Og hvis jeg da maste på Nordstrand-Hilde når det dukka opp selgere og sånt, i butikken. 

 

For å få henne til å sitte i kassa litt, mens jeg prata med de. 

 

Så ble Nordstrand-Hilde sur da, husker jeg. 

 

Så det funka ikke, da. 

 

Så jeg måtte sitte en del i kassa der, noen ganger, på Rimi Nylænde, for å få kabalen til å gå opp, da. 

 

(Hvis ikke det var Ida, som var låseansvarlig, på den her tida, da. 

 

For Nordstrand-Hilde slutta som låseansvarlig der etterhvert, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Den dagen som mora mi skulle kremeres, i Moss krematorium, (heter det vel). 

 

Så var bemanninga i orden, mener jeg å huske. 

 

(Hvis ikke det her var en søndag, da). 

 

Men det som ikke var i orden, det var Pia. 

 

For Pia hadde prata med onkel Martin. 

 

Og Pia sa at hu hadde fått forklart, hvor Moss krematorium var. 

 

Av onkel Martin, da. 

 

Men da vi kom til Moss. 

 

Så visste Pia hvor hu kunne få kjøpt tre roser. 

 

(I en blomsterbutikk, i et senter, hvor ei pen tenåringsjente ekspederte, husker jeg). 

 

Men da Pia skulle forklare meg veien til krematoriet, så var hu helt blank. 

 

Så hu slutta plutselig bare å forklare meg veien, da. 

 

Så jeg måtte jo prøve å finne det selv, da. 

 

Så jeg spurte jo noen folk her og der, i Mosse-distriktet, da. 

 

Men ingen klarte å forklare meg veien, til Moss krematorium, da. 

 

Så til slutt, så måtte jeg spørre drosjene, (utafor drosjesentralen vel), i Moss sentrum der. 

 

Om hvor Moss krematorium lå, da. 

 

Og en taxisjåfør. 

 

(Kanskje det var Steinar, typen til kusina mi Heidi?). 

 

Han kjørte foran oss, til Moss krematorium, og viste oss veien dit, da. 

 

Uten å kreve et øre i betaling, da. 

 

Så drosjene i Moss, de var veldig serviceinnstilte, ovenfor folk som skulle rekke sin mors 

kremasjon og som hadde en skrullete søster da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til krematoriet, så vinka han drosjesjåføren, (eller hvem han var), og forklarte at det 



var der. 

 

Og jeg viste tommelen opp, ut av vinduet, for å liksom si takk for hjelpen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Utafor krematoriet der, så stod hele 'gjengen' og venta. 

 

Det var tante Ellen, som vel var den som sa at det var smart, å få drosjen til å kjøre foran. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Det var faren min, som så litt studerende på meg vel, da jeg kom kjørende der, da. 

 

(Mens jeg liksom viste tommelen opp til han drosjen, da). 

 

Det var Rahel, som klappet meg på skulderen, og som liksom støttet meg litt, da jeg måtte gå inn, 

som den første person, i krematoriet der, da. 

 

Sikkert fordi at jeg var mora mi sin eldste sønn, da. 

 

(Har jeg ihvertfall antatt, da). 

 

Og så fulgte alle de andre etter meg, inn i krematoriet der, da. 

 

Og jeg satt meg foran til venstre cirka, på første rad der, da. 

 

Og alle de andre i slekta mi, liksom satt seg på plassene like ved meg der. 

 

På den venstre sida, i krematoriumet, da. 

 

Unntatt Rahel, som satt seg for seg selv vel, ganske langt framme, på den høyre sida, av 

krematoriet, da. 

 

Og bestemor Ingeborg var også der. 

 

Og også en del av tante Ellen sine venner, i Steinerskole-miljøet, i Moss. 

 

Blant annet han som det er bilde av, på nettstedet mitt vel, fra bestemor Ingeborg sin 80-årsdag, i 

Gurvika, i 1997. 

 

(Vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Men også kona hans, (var det vel), var også der, da. 

 

Og de kommenterte at jeg liksom tok en slags kunstpause, da. 

 

Før jeg hilste på presten. 



 

Av en eller annen grunn. 

 

(Jeg er ikke så religiøs at det gjør noe, liksom. 

 

Og jeg fikk 'S' i kristendom, i karakterboka, en gang, på ungdomsskolen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før presten dukka opp der, så gikk jeg fram, til kista, til mora vår, da. 

 

Og så la jeg de tre rosene, som Pia ville at vi skulle kjøpe. 

 

(En fra Pia, Axel, (som også satt på i bilen min, under den her 'idiot-kjøringa', tidligere på dagen, i 

Mosse-distriktet), og meg). 

 

Oppå kista til mora vår, da. 

 

Og jeg la de tre rosene sånn at de hang sammen nederst, men at de pekte en rett fram og en til hver 

side, da. 

 

Men da jeg hadde satt meg ned igjen. 

 

Så gikk tante Ellen fram og retta på rosene, sånn at hver rose liksom ble liggende helt for seg selv, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg syntes at en av sangene, som organisten spilte, var fin, da. 

 

Og det var 'Solveigs sang' av Grieg, husker jeg. 

 

Og jeg spurte Pia, (som satt ved siden av meg vel). 

 

Om hvem det var, som hadde bestemt musikken, (husker jeg). 

 

Og da sa Pia at det var tante Ellen. 

 

Og etter at seremonien var ferdig. 

 

Og mora mi sin kiste hadde rullet inn i krematorieovnen. 

 

(Var det vel. 

 



Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sa jeg til tante Ellen, (like før vi gikk ut av krematoriet der, da). 

 

At det var fin musikk, som hu hadde valgt ut, for anledningen, da. 

 

Og da, så sa tante Ellen, henvendt til bestemor Ingeborg, (husker jeg), at: 'Var det ikke det jeg sa, vi 

velger noe av Grieg, for det liker nordmennene'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter kremasjonen, så var det noe bespising, som bestemor Ingeborg hadde betalt for, ute på Hennie 

Onstad-senteret, på Jeløya, vel. 

 

Jeg hadde aldri kjørt til Jæløya før, så det ble avtalt at jeg skulle kjøre bak en bil som en av 

Steinerskole-lærer-vennene til tante Ellen kjørte, vel. 

 

Og jeg husker at vi parkerte litt utafor huset til en av Steinerskole-lærerne, i Moss der. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

For ei Steinerskole-lærerinne, (var det vel antagelig), hadde muligens glemt noe hjemme, (eller noe 

sånt), da. 

 

Og Rahel, hu satt også på med meg, (sammen med Pia og Axel da), inn til Hennie Onstad-senteret 

der, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra Hennie Onstad-senteret. 

 

Så husker jeg det, at bestemor Ingeborg leste fra en et hefte, som mora mi Karen hadde laget til 

henne, på 60-tallet en gang, (må det vel ha vært). 

 

Ingeborg fortalte at Karen også kunne være morsom. 

 

(Og ikke bare sinnsyk, da. 

 

Eller hvordan jeg skal forklare det). 

 

Og så leste bestemor Ingeborg noe morsomt, som mora mi hadde skrevet, om bestemor Ingeborg og 

bestefar Johannes da, (var det vel). 



 

(Noe sånt). 

 

Og det syntes jeg, at kanskje ble litt feil, da. 

 

Å liksom sitte å le og more seg, i en begravelse. 

 

Så da var det ikke sånn at jeg lo så mye, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at faren min, begynte å prate til meg, inne på Hennie Onstad-senteret der. 

 

Men det syntes jeg også at ble litt feil, husker jeg. 

 

For jeg prøvde jo å kutte ut faren min, og hans slekt. 

 

På grunn av omsorgssvikten, på 80-tallet. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og jeg hadde jo feiret de siste julaftenene, hos Pia, i Tromsøgata, i Oslo. 

 

Så jeg hadde ikke hatt noe med faren min å gjøre, de siste årene, på den her tida. 

 

Så jeg synes at det ble som et slags lumpent bakholdsangrep, da. 

 

At faren min liksom ville ha kontakt med meg, i mora mi sin begravelse, da. 

 

Så derfor, så ville jeg ikke prate med faren min der da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg kikka litt, i en kiosk der, på Hennie Onstad-senteret. 

 

Og etter at alle var ferdige med å spise der, så dro en del av oss, ut til onkel Martin, i Askim. 

 

Rahel dro også dit, husker jeg. 

 

Men hu ville ikke sitte på med meg, ut dit da, (husker jeg). 

 

Muligens fordi at vi var så dystre i bilen, mellom Moss og Jeløya. 

 

(Pia, Axel og meg). 



 

Det er mulig. 

 

Vi var vel kanskje fortsatt litt preget av den idiot-kjøringa, tidligere på dagen, mens vi satt i bilen. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Faren min klagde forresten på bilen min, husker jeg. 

 

Da vi kom fram, til Hennie Onstad-senteret der. 

 

For han sa at eksospotta på bilen min var dårlig festa, (husker jeg). 

 

Men da svarte jeg ikke så mye, for jeg tenkte vel antagelig det, at jeg tok sånt i forbindelse med EU-

kontrollen da, muligens. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På gården til Grete i Askim der. 

 

Så var ungene til Grete og Martin ganske ville, husker jeg. 

 

Spesielt Martins datter, (og min kusine), Liv Kristin, som holdt i stav av noe slag, (husker jeg). 

 

Så jeg skulle liksom tulle litt, og begynte å løfte på hu Liv Kristin etter den staven da, (husker jeg). 

 

Så hu ble liksom hengende å dingle, nesten inntil meg, som stod der i begravelses-antrekk, (det vil 

si dress da), husker jeg. 

 

Så det ble kanskje litt rart. 

 

Jeg hadde nok planlagt å holde den staven til Liv Kristin ut fra kroppen, mens jeg løftet den opp, da. 

 

Men det klarte jeg ikke så bra, da. 

 

Men de her ungene til Grete og Martin var liksom så ville og slitsomme, da. 

 

Så jeg måtte liksom tulle litt med dem da, syntes jeg. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Pia og jeg skulle gå ut derfra. 

 

Så satt Rahel i et eget rom i første etasje der, (husker jeg). 

 

Nedenfor stua i andre etasje der, liksom. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og der satt hu og så på TV da, var det vel. 

 

Og da Pia og jeg liksom skulle veksle noen ord med Rahel. 

 

(Som vi blant annet kjente fra den Sveits-turen vår, sommeren 1987. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så sa bare Rahel, at: 'Dere kan gå'. 

 

Så hu var rimelig uhøflig da, (må man vel si). 

 

Hvis jeg skjønte henne riktig da, ihvertfall. 

 

For hu prater jo mest tysk da, (for å si det sånn). 

 

(Hu jobber jo som skuespillerske i Berlin, og har bodd hele sitt liv i Tyskland og den tysktalende 

delen av Sveits, da). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at onkel Martin nevnte det, under et av de to besøkene mine, på gården til Grete, i 

Askim. 

 

At det var trist, at det måtte et dødsfall til, for at vi Pia og jeg, ble bedre kjent, med Martin og dem, 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Etter at vi hadde vært i Askim. 

 

Så kjørte jeg Pia tilbake til Tromsøgata. 

 

Og jeg kjørte også Axel hjem til Barbie-Heidi. 

 

Som bodde i en studentleilighet, (må det vel ha vært), i tilknytning til UIO, (må det vel ha vært). 

 

I Blindern-området et sted, vel. 

 

(Etter å ha kjørt hjem Pia, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på veien hjem fra Askim. 

 

Så kjørte vi også innom Mette Holter og Arne Thomassen. 

 

Som da bodde i en eldre-leilighet, like ved siden av Furuset senter der, (husker jeg). 

 

Og Arne Thomassen satt på den her tiden i rullestol, (av en eller annen grunn), husker jeg. 

 

Han virka egentlig klar i hue, (sånn som jeg etterhvert skjønte det, ihvertfall). 

 

Så hva som feilte han, det er jeg ikke sikker på. 

 

Men Mette Holter og han måtte bo i en leilighet spesialtilpasset rullestolbrukere da, (sånn som jeg 

husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Grunnen til at vi kjørte innom Metter Holter og Arne Thomassen. 

 

Det var fordi at Axel sa at Arne Thomassen ville at vi skulle gjøre det. 

 

(Han ville vel kanskje kondolere ovenfor Pia og meg, da. 

 

Eller noe sånt. 

 

Hva vet jeg). 

 

Men jeg følte meg vel kanskje ikke helt hjemme der. 

 

Så jeg ville vel dra derfra ganske raskt vel. 



 

Det hadde jo vært en lang dag, og. 

 

Og jeg skjønte vel egentlig ikke hva som feila Arne Thomassen. 

 

Og om han var seg selv, liksom. 

 

Men jeg syntes at jeg så en tåre i et av øynene hans, kanskje. 

 

Da jeg reiste meg opp, fordi at jeg syntes at det var på tide å dra derfra, da. 

 

(Hvis jeg ikke tok helt feil, da. 

 

Men det må vel ha vært fordi at han var lei seg, siden Karen hadde dødd. 

 

Hva vet jeg). 

 

Og det her var vel den siste gangen som jeg så Arne Thomassen, forresten. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noe dager seinere, så var det tilbake til Kjøkkenhagen, (på Grunerløkka), igjen, forresten. 

 

For søstera mi og Rahel ville møte meg der, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg følte meg vel litt mer hjemme der, da jeg satt ved et bord litt lenger inn der. 

 

Sammen med søstera mi og Rahel. 

 

(Og muligens Axel. 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert). 

 

Enn da jeg var på den date-en der, (med hu litteratur-interesserte dama, fra irc), et par-tre uker 

tidligere. 

 

(Mens jeg var på den HV rep-øvelsen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 



Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 57: Mer fra Rimi Nylænde 

 

De som jobba på Rimi Nylænde, da jeg begynte som butikksjef der. 

 

Det var Wenche Berntsen, (som var ei blond dame, i begynnelsen av 20-årene vel), som var 

assistent. 

 

Det var Nordstrand-Hilde, (som også var ei blond dame, og som studerte ved UIO, (eller noe), og 

som var sammen med en italiener vel, hvis jeg husker det riktig), som var låseansvarlig. 

 

Og det var Jan-Henrik (aka. Jan-ern), som var heltidsansatt, i kassa. 

 

Og det var Jørn, (fra Helgeroa), Ingunn, Ida og Benedikte aka. Benny, som alle jobba som 

deltidsansatte, i kassa. 

 

Hvis jeg ikke har glemt noen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Anne Neteland, som var butikksjef på Rimi Karlsrud vel, på den her tida. 

 

(Etter å før dette ha vært butikksjef på Rimi Klemetsrud, vel. 

 

Så jeg visste godt hvem hu var, fra den tida, som jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

For det hendte at hu dukka opp på lageret der, for å låne varer, da. 

 

Og da prata hu som oftest med butikksjef Kristian Kvehaugen, sånn som jeg husker det). 

 

Hu sendte meg noen nye ansatte. 

 

(For det var litt få ansatte der, da jeg begynte å jobbe, på Rimi Nylænde. 

 

Og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin hadde sagt til meg det, at å få ta i medarbeidere, det måtte 

butikksjefene klare selv. 

 

Man kunne ikke be distriktsjefene om hjelp til dette. 

 

Så jeg tenkte på dette en del, og prøvde å være selvstendig, som butikksjef. 

 



For det var jo ansatte jeg trengte mest der egentlig). 

 

Ei hadde piercing i trynet, så hu ville jeg ikke bruke. 

 

For jeg mente at butikkmedarbeidere ikke burde ha piercing i trynet, da. 

 

Og heller ikke tygge tyggegummi, for eksempel. 

 

Jeg ringte Anne Neteland, og hu mente at det var ok å ha folk i kassa, som hadde piercing. 

 

Men jeg mente det, at det kunne muligens gamle koner og sånn reagere negativt på. 

 

(For det mener jeg å huske å ha overhørt at folk har prata om på T-banen for eksempel. 

 

At på Majorstua så sier gamle koner at: 'Er det en kvise du har der?', til unge damer med piercinger i 

trynet. 

 

Mener jeg å huske å ha overhørt at noen unge damer prata om rett ved der jeg satt, på T-banen, en 

gang). 

 

Så jeg var uenig med Anne Neteland om det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Anne Neteland, hu visste også om en annen jobbsøker. 

 

Som hu ikke trengte sjæl. 

 

Og det var en som het Øystein vel, (hvis jeg husker riktig). 

 

Og han fikk sparken, (av sikkerhetsavdeling-medarbeider Boye vel),  for å ikke ha slått inn penger 

på kassa, (og altså ha stjålet dem selv da), var det vel. 

 

(Etter noen få måneder da). 

 

Så hvis du vil ha gode kasserere. 

 

Så ikke hør på Anne Neteland, er vel moralen her. 

 

Ihvertfall ikke etter de to kassererne hu anbefalte meg å dømme, (for å si det sånn). 

 

Da jeg var ny butikksjef, på slutten av 1998, må vel det her ha vært. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Wenche Berntsen hu ble ganske tidlig sykmeldt. 

 

Min forgjenger som butikksjef, nemlig Audi-Monika. 

 

Hu klagde på et butikksjef-møte, (på Rimis hovedkontor, på Sinsen), som var like etter at jeg ble 

butikksjef. 

 

Og sa at hu måtte trene mye for å orke å være butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

For Wenche Berntsen og Jan-Henrik var så vanskelige å jobbe sammen med, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Wenche Berntsen sykmeldte seg, og da måtte jeg bruke Jan-Henrik, (som var en stor lokal gutt, i 

slutten av tenårene vel), som assistent, da. 

 

Noe som funka greit egentlig. 

 

Selv om han ikke fikk unna så mye jobbing. 

 

Han tok liksom frukta og brøda og det var det, liksom. 

 

Men han klarte å låse opp butikken og hanskes med sjåfører og sånn, da. 

 

Så det funka egentlig greit med Jan-Henrik, som assistent, må jeg si. 

 

Selv om jeg kanskje irriterte meg over han, siden jeg vel syntes at han var litt treig, (og sånn), da. 

 

Men jeg prøvde å ikke vise dette, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men når det gjaldt Jan-Henrik, så dro jeg hjem fra jobb, cirka klokka 16 vel, en dag. 

 

Og da jeg kom på jobb neste dag, så var det like mange bur med varer igjen, som da jeg dro, cirka 

fire timer før stengetid, dagen før. 

 

Så da lurte jeg på hva som egentlig foregikk, på seinvaktene der. 

 



Ingen av folka der, (enda det var to kasserere vel), hadde satt opp varer. 

 

Virka det som. 

 

Så etter den dagen, så avtalte jeg med Jan-Henrik, at jeg tok alle seinvaktene, på Rimi Nylænde. 

 

Og at han tok alle tidligvaktene. 

 

Sånn at jeg hadde litt kontroll på hva som foregikk, på seinvaktene der, da. 

 

For hvis jeg hadde seinvakt. 

 

Så fikk jeg også kontroll på hva Jan-Henrik dreiv med, som ny assistent. 

 

For jeg så jo hvor mye han hadde gjort, på tidligvakta. 

 

Når jeg kom på jobb, i 12-13-tida. 

 

Og tidlig på dagen, så var det bare en kasserer der. 

 

Og det var en berber, som Securitas sa at ikke hadde slått inn penger i kassa, en gang. 

 

Og som jeg derfor ikke kunne bruke etterhvert. 

 

Og som Jan-Henrik lo av, og sa at pleide å si at: 'Det er ko i kassa'. 

 

'Nei, det er ikke noen ku i kassa', sa Jan-Henrik ganske lavt en gang, når han berberen ropte på ny 

kasserer, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Nordstrand-Hilde, like etter at jeg begynte på Rimi Nylænde, som butikksjef, 

fortalte meg om en rar episode, som hadde skjedd. 

 

Ei eldre kone, spurte meg om noe melk. 

 

Og så svarte jeg at: 'Melka er her nå'. 

 

Og så gikk jeg ned på lageret, for å hente det melkeslaget, som hu kona ville ha, da. 

 

Og da hadde jeg visst gjort noe galt, da. 

 

Og det som hadde skjedd, var at Jan-Henrik og Wenche Berntsen hadde trygla hu eldre kona om å 

ringe hovedkontoret, for å klage på meg. 

 

Jan-Henrik hadde visst gått ned på kne, sa hu Nordstrand-Hilde, da. 

 

Og det her fortalte jeg videre, til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, da. 



 

Og jeg skjønte aldri hva hu melke-kona var så sur for, da. 

 

Men hu ble helt gal etterhvert, og kjørte handlevogna si inn i alle medarbeidere og selgere osv., som 

var i butikken. 

 

Så det greiene der var jo helt sinnsykt. 

 

Men jeg skjønte aldri hva det var, som hu ikke likte. 

 

For det fortalte hu aldri, da. 

 

Hu bare klikka, (hu eldre kunde-skrulla da), for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi flytta fruktdisken, til ved inngangen. 

 

Så fant jeg ut det, at vi også kunne ha frukt, på en aktivitetsplass, (som pleide å stå tom vel), til 

venstre, like etter inngangsdøra. 

 

Og like etter at vi hadde flytta frukta. 

 

Så begynte fruktleverandøren, som var Norgesfrukt vel. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Med en konkurranse som gikk på hvilken butikk, som solgte mest appelsiner. 

 

Så dette var kanskje rundt påsken 1999, da. 

 

(Eller det må vel ha vært før, siden Anne-Katrine Skodvin vel fremdeles var butikksjef der, da vi 

flytta frukta. 

 

Og den appelsinkonkurransen, den var vel rett etter at vi flytta frukta, vel). 

 

Og det var jo plass til 4-5 sjokkselgere, rundt den nye fruktdisken. 

 

Så jeg satt jo da appelsiner, på alle de plassene. 

 

Og noen uker etter, så fikk vi en kjempefin tur-ryggsekk, og en flaske hvitvin og en flaske rødvin. 

 

Fra Norgesfrukt, da. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

For da hadde Rimi Nylænde vunnet andreplass, da. 

 



(Eller noe sånt). 

 

I den appelsin-konkurransen, da. 

 

Så det stod en sånn fin tursekk, utafor kontoret, når jeg kom på jobben, en dag, (husker jeg). 

 

Og da, så måtte jeg jo dele den premien, med Jan-Henrik, (syntes jeg). 

 

Men jeg var redd for at han også skulle bli misfornøyd og sykmelde seg, da. 

 

(Som Wenche Berntsen hadde gjort). 

 

Så jeg lot Jan Henrik får den svære og fine tursekken, da. 

 

Også tenkte jeg det, at da fikk jeg de to vinflaskene. 

 

Men det virka ikke som at Jan-Henrik ble blid, selv om han fikk den fine sekken, da. 

 

Som sikkert kosta et eller to tusen, (eller noe sånt), kanskje. 

 

Så jeg måtte la Jan Henrik få den ene vinflaska og. 

 

(En flaske hvitvin vel). 

 

Sånn at Jan Henrik fikk en flaske vin og den store, fine tursekken, da. 

 

Mens jeg selv fikk en flaske rødvin, da. 

 

For jeg var ikke sikker på at Jan Henrik ikke ville blitt sur, hvis jeg hadde tatt begge vinflaskene, 

liksom. 

 

Så Jan Henrik var rimelig myndig da, (må jeg nok si), for alderen ihvertfall. 

 

Og han smilte sjelden, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, forresten. 

 

At Wenche Berntsen og Nordstrand-Hilde hadde blitt rana. 

 

Av en bevæpnet raner, som truet med å skyte dem vel. 

 

Like før jeg begynte som butikksjef der da, (var det vel). 

 

Og jeg, jeg var jo vant til å få beskjed, av leder-kolleger, i Rimi. 

 

(Det vil si Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud og Irene Ottesen). 



 

At jeg måtte være streng mot medarbeiderne. 

 

Så det kræsja nok litt, med meg som butikksjef, på Rimi Nylænde, da. 

 

Skjønner jeg nå. 

 

Og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu mente at jeg måtte være som mora, til medarbeiderne der. 

 

Men da ble jeg paff, husker jeg. 

 

Da Anne-Katrine Skodvin, sa at jeg liksom måtte være som en mor for de ansatte i butikken, da. 

 

For jeg hadde nok en ganske tøff leder-stil. 

 

Etter å ha blitt påvirket av Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud. 

 

Og Irene Ottesen og Kristian Kvehaugen, da. 

 

Så jeg var vant til å ha en ganske tøff lederstil, som assistent. 

 

Men som butikksjef så måtte jeg liksom forandre meg da, og bli som en myk mann, eller noe. 

 

Så det var jo en litt brå overgang for meg, må jeg si. 

 

Og jeg hadde aldri forstilt meg det, at å være butikksjef, betydde at man måtte være som mora, for 

de ansatte. 

 

Men det ville distriktsjef Anne-Katrine Skodvin at jeg skulle være som, da. 

 

Så da begynte jeg å ha det med lederstilen min, mer i bakhodet, da. 

 

Så i Rimi, så ble jeg hele tiden nesten programmert, (må jeg nok si), når det gjaldt hvilken lederstil 

jeg skulle ha. 

 

Så jeg kan nesten ikke si at jeg noen gang fikk ha en egen lederstil, i Rimi. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jan-Henrik, (må det vel ha vært), han fortalte meg en gang, at det var noe som skjedde, inne på 

tippe-kiosken, som var ved siden av Rimi Nylænde. 

 

Så jeg gikk inn dit, da. 

 

Og en kar i 30-40-årene vel, skulle gi ekspert-hjelp, til han tippekiosk-eieren. 

 



For han hjelperen kjente mange stortippere osv., og skulle prøve å få de til å tippe der, da. 

 

Men like etter dette igjen. 

 

Så stengte den tippekiosken, husker jeg. 

 

Uten at jeg fikk med meg hva som hendte, med han eldre kiosk-eieren. 

 

Og da, så ville distriktsjef Jan Graarud, (som overtok etter Anne-Katrine Skodvin, som bare var min 

direkte overordnede, noen få måneder, før Jan Graarud overtok, i 1999), og regionsjef Jon 

Bekkevoll, at Rimi Nylænde skulle begynne med tipping, husker jeg. 

 

Og da hadde vi nettopp flytta frukta, og sånn. 

 

Og butikken hadde liksom ikke helt kommet seg, etter det prosjektet, da. 

 

(Og muligens andre prosjekt også. 

 

Og julehandelen og sånn, da. 

 

Sånne ting). 

 

Så jeg spurte Jon Bekkevoll om vi kunne vente til jeg liksom fikk helt kontrollen på butikken igjen. 

 

Før vi begynte med tippinga, da. 

 

Og da begynte Jon Bekkevoll og Jan Graarud og baksnakke meg, (husker jeg). 

 

(Mener jeg, at jeg overhørte, ihvertfall). 

 

Og de sa vel noe sånt, som at skal vi få en ny problem-butikksjef, som ikke vil gjøre som han får 

beskjed om, sånn som hu, (eldre dama Kjersti), nede på Rimi Ryen. 

 

Så de uffa seg, over meg, da. 

 

Bare fordi jeg trengte noen få uker til, for å liksom få litt mer ro over butikken, da. 

 

Før vi begynte på enda et nytt, stort prosjekt. 

 

Nemlig tipping, da. 

 

For jeg hadde jo også sykmeldinger, og ingen fast ansatt i kassa, vel. 

 

Men de bare prata seg i mellom, da. 

 

Jon Bekkevoll og Jan Graarud. 

 

Så de klagde ikke til meg. 

 

Men jeg overhørte hva de sa seg imellom, da. 

 

Så det var litt spesielt da, må man vel si. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så begynte vi med tipping. 

 

Og jeg hadde jo vært tippeansvarlig, i et par år, (var det vel), på Rimi Bjørndal. 

 

Så jeg lot Jan-Henrik dra på det tippekurset, (for butikksjefer), på Hamar, da. 

 

Og det var vel sånn, at elektrikeren jeg bestilte, ikke klarte å få inn tekst-TV, på den TV-en som vi 

fikk, til å vise odds og sånn, da. 

 

Så en annen håndverket, som tilfeldigvis var innom butikken, den samme uka. 

 

(Og som vel må ha overhørte det, at jeg lurte på det, hvordan jeg skulle få stilt inn den antenna). 

 

Han tilbydde seg å fikse antenna på taket, (på den bygningen i Nylænde 5, som var på to etasjer), 

mot at han fikk en kasse Ringnes-pils, da. 

 

Og det sa jeg at var greit. 

 

For jeg synes at det ville ha virket så dumt, å ikke hatt den TV-en oppe å kjøre. 

 

Når vi skulle begynne med tipping, da. 

 

For det hadde sett så uprofesjonelt ut, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker det, at Norsk Tipping-konsulenten, (han samme som på Rimi Bjørndal, en ganske så 

korpulent kar, i 30-åra vel), han sa til Jan Graarud, at jeg også begynte å se gammel ut og miste 

håret, eller få rynker, eller noe sånt, da de var innom. 

 

Så det er mulig at myndighetene drepte han kiosk-eieren, i Nylænde, da, siden han var gammel. 

 

Og så har prøvd å drepe meg, etter det her igjen. 

 

(For å liksom selge mer gambling, da). 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 58: Enda mer fra Rimi Nylænde 

 

Jeg var jo butikksjef på Rimi Nylænde fra høsten 1998 til høsten 2000. 

 

Og på denne tida så hadde jeg tre distriktsjefer. 

 

Nemlig Anne-Katrine Skodvin, som var distriktsjefen for min butikk, (mens jeg jobbet der), fra 

oktober 1998 og ut året. 

 

Og så var Jan Graarud distriktsjef, i hele 1999, (må det vel ha vært). 

 

Og så var Per Øivind Fjellhøy aka. PØF distriktsjef, for Rimi Nylænde, i år 2000, da. 

 

Og jeg begynte jo som butikksjef, på Rimi Kalbakken, rundt oktober år 2000. 

 

Så jeg hadde PØF som distriktsjef i cirka ni måneder, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var ikke sånn, at jeg ringte de her distriktsjefene jeg hadde, (som butikksjef), på Rimi 

Nylænde, (og seinere), hele tida. 

 

For å spørre om ditt og datt, liksom. 

 

Nei, for jeg husker en av de første gangene, som distriktsjef Anne-Katrine Skodvin dukka opp, på 

Rimi Nylænde, etter at jeg hadde begynt som butikksjef der. 

 

Da stod jeg inne på melkekjøla, og ordna med melkedisken, (eller noe sånt), da. 

 

Og da tok jeg fram en notatbok, (eller om det var et ark), da Anne-Katrine Skodvin begynte å gi 

direktiver. 

 

Eller klage, (eller hva man skal kalle det). 

 

Men det fikk jeg ikke lov til, at Anne-Katrine Skodvin, (husker jeg), å notere opp de direktivene hu 



ga meg. 

 

Det måtte jeg slutte med da, sa Skodvin. 

 

Og Anne-Katrine Skodvin sa jo også det, at å få tak i nye medarbeidere, det måtte jeg klare selv, 

(uten hjelp av henne som distriktsjef). 

 

Så det bli til at jeg fikk litt avsmak egentlig, mot å ha for mye med de her distriktsjefene å gjøre, da. 

 

Siden de liksom ikke ville hjelpe meg med å få tak i nye medarbeidere, da. 

 

(Noe som kunne være vanskelig på den her tiden. 

 

Siden det var oppgangstider, da). 

 

Og siden jeg ikke engang fikk lov til å skrive opp hva dem sa. 

 

Så det ble sånn, at hvis det var noe jeg lurte på. 

 

Og som jeg hadde tenkt å spørre de her distriktsjefene om. 

 

Så skreiv jeg bare opp det på en sånn 'distriktsjef-lapp', da. 

 

Og hvis distriktsjefen ringte meg, for å høre om et eller annet, da. 

 

Så bare fant jeg fram den her distriktsjef-lappen, og spurte dem om det jeg hadde skrevet opp på 

den lappen, da. 

 

Så da slapp jeg å ha så mye med de her distriktsjefene å gjøre, (må man vel si). 

 

For distriktsjefene, de likte vel kanskje ikke så godt å ringe meg. 

 

Siden jeg da liksom kom med masse 'vanskelige' spørsmål, da. 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

(Like etter at jeg hadde byttet til den butikken, fra Rimi Nylænde, mener jeg at det her må ha vært). 

 

Så ringte jeg Rimi Nylænde for å prøve å få tak i noen til å jobbe, en vakt, på Rimi Bjørndal, da. 

 

(Sikkert fordi at noen var syke, eller noe, på Rimi Bjørndal, da). 

 



Og da husker jeg at jeg prata med Henning Sanne, på telefonen, da. 

 

Kanskje fordi at Marianne Hansen hadde gitt meg hans telefonnummer. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Henning Sanne, han hadde en kamerat, som kunne jobbe, sa han. 

 

Og jeg trodde da at han mente han kameraten hans som spilte amerikansk fotball. 

 

Og som ihvertfall en gang gikk med en sånn amerikansk fotball, i henda, mens han handla, på Rimi 

Nylænde, da. 

 

En velstelt nabolags-gutt, av Rimi Nylænde, (må man vel kalle han). 

 

Men da Stian Eriksen dukka opp, på Rimi Bjørndal der. 

 

Så så jeg det, at det jo ikke var han amerikansk fotball-kameraten av Henning Sanne, som Henning 

Sanne hadde ment, da. 

 

Men istedet så dukka det opp en litt stutt-tjukk kar, (må man vel kalle han), som jeg ikke hadde sett 

før, da. 

 

Og som het Stian Eriksen fant jeg ut. 

 

Og som vel da jobba en vakt, i kassa, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sommeren 1999, (må det vel ha vært). 

 

Så skulle Jan-Henrik i militæret. 

 

Men akkurat på den samme tida. 

 

Så var Stian Eriksen ferdig i militæret, da. 

 

(Han hadde vært Leopard-tanks-sjåfør, i kavaleriet). 

 

Og da passa det bra at Stian Eriksen, (som muligens hadde jobba litt i noen permer også, på Rimi 

Nylænde, mens jeg var butikksjef, i månedene før det her, for han dukka vel opp i butikken, og 

spurte om han kunne få jobbe), begynte som ny assistent, på Rimi Nylænde. 

 

For jeg tenkte at han som hadde kommet seg gjennom militæret og kjente min tidligere kollega 

Henning Sanne osv., ville være en grei løsning, på problemet med å få tak i nok folk da, på Rimi 

Nylænde. 

 

Så jeg bare ansatte Stian Eriksen som låseansvarlig, da. 



 

Uten å spørre distriktsjefen, eller noe. 

 

For det var så mye gjennomtrekk, på den her tida, på Rimi Nylænde. 

 

Så jeg bare ansatte folk sjæl da, uten å spørre distriktsjefen. 

 

For vi måtte jo ha folk til å jobbe der, liksom. 

 

Og jeg likte ikke de her distriktsjefene så bra, da. 

 

Så jeg ringte dem ikke oftere enn jeg behøvde da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det som var, det var at Stian Eriksen ikke var så nøye med sin personlige hygiene, da. 

 

Så en gang, så nevnte distriktsjef Jan Graarud det for meg, at Stian Eriksen lukta 'mann', da. 

 

Så jeg måtte da, (etter at Jan Graarud nevnte det her), si fra til Stian Eriksen om at han måtte 

begynne å bli mer nøye med sin personlige hygiene, da. 

 

Og da, så sa Stian Eriksen at han skulle bli det, da. 

 

Men i de etterfølgende månedene, så merka jeg ikke noe særlig forbedring, på kroppslukta, til Stian 

Eriksen. 

 

Han lukta fortsatt like mye mann, (syntes nå jeg ihvertfall), da. 

 

Så hva som foregikk inne i huet på Stian Eriksen, siden han ikke klarte å forbedre sin personlige 

hygiene. 

 

(Sånn som det virka som for meg, ihvertfall). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel muligens selv. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var også sånn, at Stian Eriksen kom rett fra militæret, og var motivert til å jobbe bra i Rimi, 

osv. 



 

Så Stian Eriksen fikk jo gjort mye mer, enn det Jan Henrik gjorde, da han hadde den samme jobben. 

 

Så en gang, som Jan Henrik var innom, i en perm, (eller noe sånt). 

 

Så 'dullet' jeg liksom ikke like mye, med Jan Henrik lenger, da. 

 

Siden jeg jo da hadde Stian Eriksen, til å jobbe der. 

 

Og da kom Stian Eriksen med noe vage hentydninger til meg, etterpå. 

 

Om at jeg hadde gjort noe galt da, (eller noe sånt). 

 

Men dette var så uklart, så jeg forstod ikke helt hva det var, som Stian Eriksen hadde ment. 

 

Men Jan Henrik slutta ihvertfall på Rimi Nylænde, etter at jeg hadde brukt en litt mer direkte tone, 

ovenfor han, da. 

 

Selv om jeg vel ikke sa noe uhøflig, (eller noe sånt). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg var kanskje litt lei av å være som mora til Jan Henrik, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

For Jan Henrik var jo en stor gutt, som var i militæret, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Av store prosjekter, så var det ikke bare frukta som skulle flyttes til inngangen, og tipping som 

skulle startes med, det første året mitt, som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Neida, en lang kjøledisk og to frysedisker skulle også byttes ut. 

 

For det var noe problemer med at kjølevæske lakk, i et rom, nede i kjelleren, da. 

 

Så det ble bestemt at et nytt maskinrom skulle bygges, nede i kjelleren, på Rimi Nylænde. 

 

Og at den store kjøledisken og de to fryserne skulle byttes ut. 

 

Og dette ble styrt av Jan Graarud. 

 

Og det nye maskinrommet ble bygget, mens jeg hadde sommerferie vel, sommeren 1999. 

 

Og Jan Graarud hadde sagt til Jan Henrik, (må det vel ha vært), på et eller annet tidspunkt. 

 

At Erik måtte få slappe av i ferien, så jeg skulle ikke ha noe med det maskinrommet-prosjektet å 



gjøre, da. 

 

Så det var sånn, at da jeg kom tilbake igjen, fra sommerferien min. 

 

Så hadde det blitt bygget et nytt, svært rom, inne i det ytterste lageret der, på Rimi Nylænde. 

 

Og jeg hadde ikke engang fått sett en tegning, for dette, på forhånd. 

 

Så jeg hadde trodd at de bare skulle bygge nytt der hvor de tidligere maskinene hadde stått, (eller 

noe sånt). 

 

(De som lakk frysevæske, da. 

 

Noe som var dyrt, så firmaet Norild, fra Østfold, måtte ofte helle på ny kjølevæske, da. 

 

Noe som kosta mange tusen kroner for hver gang. 

 

Og jeg hadde egentlig ingen forståelse for dette lekkasje-problemet. 

 

For det var noe som hadde vært sånn, fra før jeg ble butikksjef der, da. 

 

Og jeg er heller ikke noe ekspert på sånne fryseanlegg, for å si det sånn). 

 

Men så ikke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, den lørdagen i 1999, som kjøledisken og frysediskene skulle byttes ut. 

 

At jeg ikke fikk noen andre ledere til å jobbe for meg. 

 

For dette var min jobb-lørdag, da. 

 

Så jeg måtte jobbe fra klokken 7 til cirka klokken 23, da. 

 

På den lørdagen. 

 

Og et stort vindu, ved kundeporten måtte taes ut, av en glassmester. 

 

For å få ut og inn de fryserne og kjøledisken, da. 

 

Og han glassmesteren, han maste så mye på meg, like før stengetid, (altså rett før klokken 18), 

husker jeg. 

 

For han spurte om det var koblet sensorer på vinduene, og sånn. 

 

Og det hadde ikke jeg hørt noe om, fra før. 

 



Men Rimi Nylænde var jo en gammel butikk. 

 

Så det var jo noen slags sensorer, på vinduene. 

 

(Som jeg ikke hadde lagt merke til før). 

 

Men de var ikke kobla til noe alarm da, i 1999, (for å si det sånn). 

 

Men de var kanskje kobla til en alarm, på 80-tallet, eller noe sånt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så han glassmesteren, han maste jo hull i hodet på meg da, (må jeg vel si), like før butikken skulle 

stenge. 

 

Og akkurat da, så ble butikken rana. 

 

Og en håndverker, (muligens han glassmesteren vel), sa fra til meg. 

 

Og han sa at raneren hadde en kniv, da. 

 

Så jeg gikk bort til ved kundeporten der. 

 

Og jeg stod der og observerte at raneren løp ut av butikken, da. 

 

Og jeg prøvde ikke å stoppe han. 

 

For jeg hadde vært på ranskurs, på Rimi Prinsdal, eller noe sånt vel. 

 

Mens jeg jobba på Rimi Bjørndal. 

 

Og der lærte vi at vi ikke skulle prøve å stoppe ranere, da. 

 

For Rimi ville ikke at vi skulle ofre livet vårt. 

 

Rimi ville heller miste noen tusenlapper enn å miste en butikkansatt, da. 

 

(Lærte vi på det ranskurset, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så på den her lørdagen, så hadde jeg et ran å styre med. 

 

Og jeg hadde vanlig jobblørdag. 

 

Og jeg måtte også lede det store fryse og kjøledisk-prosjektet, da. 

 

Noe som jo ble litt vanskelig. 



 

Å gjøre tre ting på en gang, mener jeg. 

 

For når det har vært ran, så kommer politiet og sikkerhetsavdelingen osv., da. 

 

Og de skal ha svar på ditt og datt, da. 

 

Så det tar mye tid, for butikksjefen, hvis det har vært ran, da. 

 

Men likevel, så skal jo kassene telles og brødsvinn telles og alt sånt, da. 

 

Så dette ranet, det gjorde at kjøle og frysedisk-prosjektet ble forsinket, da. 

 

Og da, så spurte Norild, om ikke de bare kunne tømme kjøledisken. 

 

Siden Rimi-folka var opptatt, da. 

 

Og da, så svarte jeg det, at det var greit. 

 

For de Norild-folka, de satt jo bare der. 

 

Og så heiv de Norild-folka noen esker ost og sånn, oppi noen handlevogner. 

 

Og rulla de vognene inn på melkekjøla. 

 

Og Norild fakturerte seinere Rimi Nylænde mange tusen for det her, husker jeg. 

 

(For det viste distriktsjef Jan Graarud meg en gang, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når dette kjøle og frysedisk-prosjektet endelig var ferdig for dagen. 

 

Rundt klokka 23, vel. 

 

Så måtte jeg kjøre innom politihuset på Grønland, for jeg hadde vel avtalt det, med de politifolka, 

som dukka opp, etter ranet, da. 

 

At jeg skulle dra innom på politihuset på Grønland der, da. 

 

Men da jeg dukka opp på politihuset på Grønland der. 

 

Så ville de ikke prate med meg der. 

 

Men de ville bare at jeg skulle dra igjen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så, fredagen etter, (var det vel). 

 

Så hadde jeg fri, da. 

 

For det var en sånn turnus vi hadde, fra før jeg begynte der. 

 

At man som heltidsansatt leder, måtte jobbe noen lørdager. 

 

Men at man da fikk fri en fredag, istedet. 

 

Og at en låseansvarlig da jobbet for en. 

 

Sånn at man bare fikk i gjennomsnitt fem arbeidsdager i uka, da. 

 

Sånn som loven vel sier. 

 

(Noe sånt). 

 

Men den her fredagen, så var jeg tung i kroppen, husker jeg. 

 

For jeg hadde jo også jobba den søndagen før. 

 

(Altså dagen etter ranet. 

 

Så jeg hadde vel kanskje jobba ti-femten dager i strekk da, (eller noe). 

 

Noe sånt). 

 

For Norild, de skulle jo koble til fryserne, til det gamle maskinanlegget vel. 

 

(For det nye maskinanlegget ble bygget seinere vel, i sommerferien, i 1999, vel. 

 

Så det her må vel ha vært våren 1999, da. 

 

Rett etter at vi begynte med tipping. 

 

Noe sånt). 

 

Og en Norild-ansatt fleipa med at kona mi måtte suge meg osv., da jeg kom hjem dagen før, (eller 

noe sånt), husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Siden jeg hadde hatt en så tøff dag på jobben da, antagelig. 

 

(Mener jeg å huske at jeg at jeg overhørte, ihvertfall). 



 

Men de her Østfold-folka, de skjønte nok ikke det, at i Oslo så er de fleste av damene 'gold-diggers', 

osv. 

 

Så det er kanskje ikke like lett å finne seg en kone der. 

 

Som i Østfold, antagelig. 

 

Så de Østfold-folka, de skjønte nok ikke det at jeg var ungkar da, tydeligvis. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men på den her etterfølgende fredagen da, etter ranet og fryse og kjøledisk-prosjektet. 

 

Så skulle jeg på et møte da, på politihuset på Grønland der, på fridagen min. 

 

Men om det var fordi jeg husket det Davidsen i Geværkompaniet en gang babla om der, at han ikke 

barberte seg, på fridagene sine. 

 

Eller at det var fordi jeg ikke rakk å barbere meg, før jeg dro til politihuset. 

 

Siden det var fridagen min, da. 

 

Så gjorde jeg ikke det, da. 

 

For jeg skulle jo ikke på jobben og forholde meg til kundene der, liksom. 

 

Så jeg tok vel ikke det så nøye da, at jeg barberte meg, på fridagene mine. 

 

Selv om jeg alltid barberte meg, før jeg skulle på jobb, da. 

 

(Og hvis jeg skulle ut på byen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg presenterte meg i en resepsjon, i politihuset der. 

 

Etter å ha tatt 37-bussen dit vel. 

 

For jeg var vel ikke sikker på hvor jeg kunne parkere der, da. 

 

Og jeg var litt død i kroppen, da. 

 

Og dette var liksom fridagen min. 



 

Så jeg ville vel ta det litt rolig. 

 

(Etter å ha jobbet veldig mange dager i strekk, da). 

 

Og å kjøre rundt i Oslo sentrum, det var ikke det mest avslappende, som jeg visste om da, for å si 

det sånn. 

 

Ihvertfall ikke på steder jeg ikke er kjent, sånn som på Grønland der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han som jeg skulle prate med, på politihuset, på Grønland der. 

 

Han satt på et kontor, opp en trapp, på politihuset der. 

 

Og han ba meg kikke gjennom et skrin han hadde, som var fullt av bilder, av kriminelle, da. 

 

For å se om jeg kunne klare å gjenkjenne raneren der, da. 

 

Og mens jeg satt og kikka, på de her bildene, da. 

 

Så tok han politimannen, (som var kledd i sivil vel). 

 

Og plasserte et bilde, mellom tommelen sin, og kanten på skrinet. 

 

Så jeg skjønte det, at her var det noe 'juks' på gang. 

 

For da skjønte jeg det, at han politimannen ville at jeg skulle si det. 

 

At raneren var han på det bildet, som politimannen holdt mellom tommelen sin og kanten på det 

'foto-skrinet', da. 

 

Men da reagerte jeg, husker jeg. 

 

For dette ble som at rettsystemet var korrupt, mente jeg. 

 

Det er vel ikke meningen at politiet skal påvirke vitnene sånn, på en utspekulert måte. 

 

Så da fikk jeg nesten litt sjokk, husker jeg. 

 

Når jeg så hvordan politiet egentlig var. 

 

Sånn hadde jeg ikke trodd at det skulle være i Norge, for å si det sånn. 

 

Man hører jo alltid om hvor fint et land Norge er. 

 

På kåringer av land med lite korrupsjon, osv. 



 

Og så, når man for første gang, skal være vitne, i en kriminalsak. 

 

Så er politiet korrupte, og liksom bruker utspekulerte metoder, som ikke hører hjemme i et 

demokrati da, (må man vel si). 

 

For å liksom å fakke forbrytere, da. 

 

Så da fikk jeg litt sjokk, husker jeg. 

 

For sånn trodde jeg ikke at Norge var, da. 

 

For det her så jeg på som snusk, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu som hadde blitt rana, i det her ranet. 

 

Det var ei lyshåra dame, fra Nummedal, (der bestemor Ågot jo også var fra, som vel nevnte for hu 

Nummedals-dama, under jobbintervjuet), da. 

 

(Hu lyshåra dama, hu het vel Ingunn hu og, muligens. 

 

Noe sånt. 

 

Og hu spilte kirkeorgel, husker jeg. 

 

Og hu var samboer med en ung mann, på hennes alder vel, i et borettslag, like over 

Lambertseterveien der, fra Rimi Nylænde, da). 

 

Og hu fra Nummedal, hu var også nede og vitnet der, (på politihuset på Grønland). 

 

Men så ble det et ran igjen, noen måneder seinere da, (eller noe). 

 

Og da overhørte jeg det, at regionsjef Jon Bekkevoll sa til Jan Graarud, (i butikken), at politiet på 

politihuset på Grønland, hadde sagt det til han, at 'de folka der', (altså hu fra Numedal og meg), de 

ville de ikke ha ned på politihuset igjen. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg overhørte også det, etter det første ranet vel, (det som var da kjøle og frysediskene ble bytta 

ut). 

 

At Jon Bekkevoll sa til Jan Graarud. 

 

At endelig så var det en butikksjef som hadde vært på vakt, under et ran. 



 

Og så hadde likevel raneren kommet seg unna. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Jon Bekkevoll, han sa noe som var helt motsatt, av det som Rimi lærte bort, på ranskurs, da. 

 

Fra det jeg overhørte at han sa til Jan Graarud, på Rimi Nylænde der, da. 

 

Etter et av de ranene som hadde vært på Rimi Nylænde, i 1999, da. 

 

(Så Jon Bekkevoll han la liksom et slags press på meg, da. 

 

Siden jeg da liksom fikk skylda for at raneren kom seg unna, da. 

 

Enda jeg jo hadde lært det, på ranskurs, at vi Rimi-ansatte ikke skulle prøve å stoppe disse ranerne, 

da. 

 

Så 1999 ble et vanskelig år for meg, da. 

 

Og mora mi døde jo også, noen måneder etter de her ranene, (var det vel). 

 

Så det var ikke bare bare, for meg, å jobbe som butikksjef, på Rimi Nylænde, må jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 59: Julebordet 1998 

 

Det første julebordet mitt, som butikksjef. 

 

Det var på Bjerke travbane, (der hvor jeg hadde panta tomflasker en gang, femten-tjue år tidligere, 

som jeg vel har skrevet om, i Min Bok), av alle steder. 

 

Det var vel Audi-Monika som bestemte at Rimi Nylænde skulle være med på det her julebordet, 

(hvis jeg husker det riktig). 

 

Det var ihvertfall ikke min ide å ha det julebordet på Bjerke travbane, (for å si det sånn). 

 



Men dette julebordet, det var nesten som det på Ekebergrestauranten, to år før, og de i 

Bekkelagshuset, de to årene før det igjen. 

 

Nemlig at det var sånn, at en 'haug' med Rimi-butikker gikk sammen, om å ha julebord, på det 

samme stedet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vorspielet til dette julebordet, det var hjemme hos Jan Henrik, (hvis jeg husker det riktig), som 

bodde hos foreldrene sine, (nemlig sin danske mor og norske far, (hvis jeg skjønte det riktig), som 

vel ikke var hjemme, under det her vorspielet), i et borettslag, som ligger rett over 

Lamberseterveien der, fra Rimi Nylænde. 

 

Jan Henrik bød meg på noen små glass med drikken sambuca, (husker jeg). 

 

Som var en slags søt snaps, (eller noe sånt), som jeg vel ikke engang hadde hørt om, før det her. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jan Henrik hadde også noen kamerater der, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og han ene fortalte det, at han pleide å stjele mye godteri osv., på Rimi Nylænde, noen år før det 

her, da. 

 

(Og da var det ikke fritt for at jeg ble litt irritert. 

 

Men jeg prøvde å beherske meg, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo kjøpt meg ny dress, (eller egentlig en ny tweed-jakke og tweed-bukse), før butikksjef-

seminaret på Storefjell, en måned eller to før det her, da. 

 

Og da kjøpte jeg meg også en ny, brun vinterjakke, i samme slengen. 

 

Siden det stod på programmet, at vi skulle traske rundt i naturen, utafor Storefjell høyfjellshotell 

der, da. 

 

På lørdagen, under seminar-helgen. 

 



Så derfor, (siden jeg hadde både ny jakke og dress). 

 

Så bare gikk jeg i de klærna da, på julebordet. 

 

Men da ble det sagt, (husker jeg), at butikksjefen var den eneste som ikke hadde frakk. 

 

Men jeg brukte den ganske nye vinterjakka som en slags frakk, (utapå dressen), da. 

 

Og jeg måtte også sitte bak i maxi-taxien, sammen med alle Rimi Nylænde-damene, (husker jeg). 

 

For det var sånn at damene satt for seg og kara for seg, (i maxi-taxien), da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da sa Wenche Berntsen det, (hvis jeg husker det riktig), at 'Erik er glad i damer'. 

 

Og så lo hu litt, vel. 

 

Og jeg kunne jo ikke nekte på det, at jeg var glad i damer. 

 

Så jeg fikk si at det gikk greit, da. 

 

Selv om det kanskje ble litt dumt, at jeg måtte sitte aleine, som den eneste karen, (bak i maxi-

taxien), sammen med alle de Rimi Nylænde-damene, på vei til Bjerke travbane, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til Bjerke travbane. 

 

Så måtte jeg sitte pent ved et bord, (hele kvelden), sammen med blant annet Nordstrand-Hilde, 

Benny og Ida vel, (husker jeg). 

 

Og Jørn fra Helgeroa, han satt vel også i den samme gruppen av folk, (vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Men Jan-Henrik og Wenche Berntsen. 

 

De oppførte seg, (mer eller mindre ihvertfall), som om de jobba i en annen butikk, da. 

 

For de fant Marianne Hansen, (som da vel jobba som assistent, på Rimi Karlsrud), der, (mener jeg å 

huske), og hang det meste av kvelden sammen med henne, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og Benny, hu begynte å flørte litt med meg, (mener jeg å huske, ihvertfall), ved matbordet, da. 

 

Etter middagen, vel. 

 

Mens Nordstrand-Hilde og Ida vel prøvde å passe litt på henne, da. 



 

Hu Benedikte aka. Benny, hu begynte ihvertfall å bable om å flørte med butikksjefen da, (som jo 

var meg), mener jeg å huske, ihvertfall. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det må vel også ha vært Benny som skrøyt av Nordstrand-Hilde og meg, (hvis jeg skulle tippe, 

ihvertfall). 

 

Det var ihvertfall ei kassadame der, som sa det, at Nordstrand-Hilde og meg, (som begge var ledere 

på Rimi Nylænde, da), hadde oppført oss så bra, under det her julebordet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så å være butikksjef, på julebord, det kan være litt kjedelig, da. 

 

For da er det liksom ikke lov å tulle med de butikkdamene, som man er sjef for, til vanlig, da. 

 

(Det blir vel ikke sett på som å være greit, tror jeg. 

 

Mens det vel er mer fritt fram, for de 'vanlige' ansatte, å tulle seg imellom. 

 

Det blir vel ikke sett på som like 'galt', tror jeg. 

 

Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Men jeg hadde jo fått i meg en del øl og sambuca, osv. 

 

Så da jeg var i baren, (på Bjerke travbane der), for å kjøpe meg en halvliter, (eller noe sånt), vel. 

 

(Eller jeg fikk vel muligens noen drikke-bonger jeg og. 

 

Selv om jeg var butikksjef. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

Så så jeg noen pene julebord-butikk-damer, i baren der, da. 

 

Og så tenkte jeg vel det, at jeg kunne jo prøve å si hei til de. 

 

(Noe sånt). 

 

Siden de jobba i en annen butikk, enn meg, da. 

 

Men da, så stod det også ei sånn 'hønemor', i baren der da, som var som en kjedelig festbrems, (må 

man vel si). 

 

Og det var ei jeg kjente igjen faktisk, må jeg innrømme. 



 

For det var hu Anette, fra Rimi Munkelia. 

 

Hu som kjente nestlagfører Frydenlund. 

 

Og som hadde lurt på om det stemte at han het 'Ketil', (og ikke 'Kjetil), eller noe sånt. 

 

En lørdag, (i første halvdel av 1993), som jeg jobba, på Rimi Munkelia, mens jeg fortsatt avtjente 

førstegangstjenesten min, i Geværkompaniet, på hverdagene. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Men jeg veit ikke om hu Rimi Munkelia-Anette kjente igjen meg. 

 

Hu sa vel ikke hei, ihvertfall. 

 

Hu virka mest sur, fordi at jeg prøvde å finne på noe å si, til de julebord-damene, i baren der, da. 

 

(Som vel da antagelig må ha vært fra Rimi Munkelia, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og etter det her, så har jeg vel aldri sett hu Rimi Munkelia-Anette igjen, heller. 

 

Så jeg fant aldri ut det, om kjente meg igjen, og hva det var, som gjorde, at hu liksom ble så stram i 

maska, da jeg liksom skulle kjøpe meg en øl og tulle litt med julebord-damene, i baren, på Bjerke 

travbane der, da. 

 

For det var jo julebord, liksom. 

 

Og når de damene da jobber i en annen butikk, enn meg, så må det være lov å prøve å sjekke dem 

opp litt ihvertfall, mente nok jeg, da. 

 

Men så ikke, da. 

 

(Ifølge hvordan jeg tolka det anspente trynet til hu hønemor-Anette, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det gjaldt julegaver, til medarbeiderne, jula 1998. 

 

Så ordna jeg det rakst og enkelt, ved at jeg bare dro innom Vinmonopolet, på St. Hanshaugen, (det 

gamle, cirka rett ovenfor Kiwi der). 

 

Og så kjøpte jeg bare med en 'haug' med forskjellige vinflasker, (i samme prisklasse, nemlig 50-60 

kroner vel), som julegaver, da. 

 

Og da var vel Wenche Berntsen sykmeldt, tror jeg. 



 

Og Jan Henrik var vel assistent, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Ihvertfall så fikk assistenten velge tre vinflasker. 

 

Og låseansvarlig Nordstrand-Hilde, hu fikk velge to vinflasker, (siden hu hadde mer ansvar enn en 

vanlig deltidsansatt, da). 

 

Og de deltidsansatte, de fikk velge en vinflaske hver, da. 

 

Og Benedikte aka. Benny. 

 

Hu hadde spurt meg, (muligens på julebordet, eller noe sånt), om hu kunne få noe annet enn vin, da. 

 

For hu likte ikke vin, da. 

 

(Var det vel, at hu sa). 

 

Så jeg hadde også kjøpt med noen flasker rusbrus, (husker jeg), fra polet, da. 

 

Så da fikk hu Benni lov til å istedet velge seg tre flasker rusbrus, som julegave, da. 

 

(Istedet for en flaske vin, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Jørn, fra Helgeroa, han hadde veldig høye viker da, (for å si det sånn). 

 

Så han var sånn halvveis skalla da, (må man vel si). 

 

Selv om han fortsatt var en UIO-student, i begynnelsen av 20-åra, vel. 

 

Og en gang, så forundret Jørn meg, (husker jeg). 

 

For han kom på jobben. 

 

(Sammen med Nordstrand-Hilde vel). 

 

Iført en glorete, blå 'fake fur'-jakke da, (husker jeg). 

 

Og det reagerte jeg på, husker jeg. 

 

For det var dametøy, husker jeg, at jeg tenkte. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg trodde egentlig ikke at Jørn var homo, (husker jeg). 

 

For før vi skulle ha den første varetellinga mi, (som butikksjef), der. 

 

Så satt Jørn i kassa, (husker jeg), mens han prata med Norstrand-Hilde, om hvem som skulle være 

med, på varetellinga, da. 

 

(Etter stengetid en dag, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og da gjorde Jørn noe som jeg ikke ville ha turt, (husker jeg). 

 

For når Norstrand-Hilde ramsa opp at lillesøstera til Ingunn, (fra Munkelia), og lillesøstera til 

Benedikte, (nemlig Henriette), skulle være med på varetellinga. 

 

Så stønna Jørn, når han hørte navnene på disse hotte tenåringsjentene, da. 

 

(Som jeg ikke visste hvem var engang, på den her tida). 

 

Og det hadde ikke jeg turt å gjøre, (som butikksjef ihvertfall). 

 

For da hadde jeg nok blitt kalt en gris, tror jeg. 

 

For dette her var to veldig hotte, unge tenåringsjenter da, (lillesøstera til Ingunn og lillesøstera til 

Benedikte). 

 

Som man omtrent fikk vondt i ballene av å se på da, (som vel er et ganske kjent uttrykk), hvis det er 

lov til å si det. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på varetellinga, så ville Ingunn og lillesøstera hennes telle babymaten og bleiene og sånn, (hvor 

Nordstrand-Hilde var så glad i å rydde forresten), oppe på platået der, husker jeg. 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

Og da jeg seinere stod og snakka foran hele gjengen, (på slutten av varetellinga), mens vi stod i øl-

avdelinga der, (av en eller annen grunn). 

 

Så husker jeg at hu veldig pene og yppige, (må man vel si), lillesøstera til Ingunn, (fra Munkelia), 

dreiv og liksom stirra på meg, (med noen veldig store øyne), nesten som at hu ble hypnotisert, (eller 

noe sånt), da. 

 



Så det var rimelig spesielt, husker jeg. 

 

Men jeg så aldri hu lillesøstera til Ingunn fra Munkelia igjen, (etter den her varetellinga), da. 

 

Så hva som gikk av henne, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at da jeg begynte å jobbe, som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Så var jeg litt bortskjemt, fra å ha jobba sammen med masse unge damer, (som Kristian Kvehaugen 

hadde ansatt), på Rimi Bjørndal. 

 

Og jeg syntes at det ble en stor overgang, for meg, å begynne, på Rimi Nylænde. 

 

For de folka som jobba på Rimi Nylænde, de var ikke så hyggelige, som de kassadamene, som jeg 

hadde jobba sammen med, på Rimi Bjørndal da, (syntes jeg). 

 

Men på Rimi Nylænde, så jobba det også en kraftig plugg av en gutt, som het Lars, da. 

 

Og Lars, han hadde blitt ansatt av Audi-Monika, for å jobbe på Rimi Nylænde, i samarbeid med en 

ungdomsskole, på Lambertseter, da. 

 

Så Rimi betalte ikke noe penger, for at Lars skulle jobbe der, da. 

 

Ihvertfall ikke fram til høsten 1998, (da jeg begynte å jobbe der), eller noe sånt. 

 

Men etter høsten 1998, så tror jeg at Lars fikk lønn når han jobba, (hvis jeg husker det riktig). 

 

For da var vel den praksis-plass-tida hans ferdig, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg var nesten desperat, etter å få noen i butikken, som jeg kunne hjelpe meg, til å ta 

flaskebordet og sånn, da. 

 

For på Rimi Bjørndal så hadde vi nemlig ei ungjente, som jobba der, som tok flasker og tipping, og 

sånn, da. 

 

(Som Kristian Kvehaugen hadde ansatt, da). 

 

Og Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud. 

 

Hu hadde også i sin tid fortalt meg det, at butikken også kunne ansette noen folk, til å vaske her og 

der, i butikken, da. 

 

(Det vil si at ting som dørene til melkekjøla, flaskebordet, vekta til frukta, rekefryseren, 

flaskeautomaten, klypa til skolebrøda. 



 

(Det var vel hoved-tinga, som jeg fant på å skrive opp, på den vaskelista, i 1998 eller 1999. 

 

Selv om det sikkert er noe jeg har glemt, og) 

 

At de ble vaska fast, en gang i uka, da. 

 

Og at det da samtidig ble kryssa av, på en liste, at den tingen hadde blitt vaska, da). 

 

Og da kunne den som hadde 'vaske-vakt' også ta flaskebordet og sånn, (innimellom vaskinga), da. 

 

(Fortalte hu Hilde fra Rimi Hellerud/Trosterud meg. 

 

En gang i 1993 eller 1994, eller noe sånt, da. 

 

Og dette hadde nok hu selv lært om, mens hu jobba på Rimi Hellerud, eller noe sånt, da. 

 

Før hu begynte på Rimi Nylænde). 

 

Og den her jobbinga, den ble da ført opp på vaskebudsjettet og ikke på lønnsbudsjettet, da. 

 

Så da kunne vi liksom nesten lure en ekstra medarbeider, inn i butikken, en vakt hver uke, da. 

 

Noe som hjalp når det gjaldt å temme butikken, og få kontroll på den, da. 

 

Uten å måtte fly rundt som galninger hele tida da, (for å si det sånn). 

 

Så derfor, så spurte jeg han Lars, om han visste om noen som kunne jobbe, i butikken, da. 

 

Og Lars, han fortalte meg det, noen dager seinere, (eller noe). 

 

At de to peneste jentene, i niende eller tiende klasse, (eller noe sånt), på Lambertseter, ville jobbe på 

Rimi Nylænde, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu ene av dem dukka opp, da. 

 

Nemlig ei flott og pen lyshåra tenåringsjente, ved navn Kristin, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Benny, hu var jo ei brunette, som var litt rund og sånn, (må man vel si). 

 

Selv om hu vel kanskje ikke var like rund, som venninna si Ida, (som også var ei brunette). 

 

Men lillesøstera til Benedikte, nemlig Henriette. 

 



Det var ei lita blondinne, i 16-års alderen da, med et par veldig store pupper, (ihvertfall i forhold til 

resten av jenta), som jeg husker at David Hjort kommenterte om en gang, som han også jobba for 

meg, på Rimi Nylænde. 

 

Og hu ville visst også begynne å jobbe, på Rimi Nylænde da, etter den varetellinga, som hu var med 

på, (hadde sikkert Benny fortalt meg), da. 

 

Og når de her to pene tenåringsjentene Henriette og Kristin, begynte å jobbe, på Rimi Nylænde. 

 

Så husker jeg at Nordstrand-Hilde, ble sur. 

 

For jeg mener at jeg overhøre det, en gang som jeg måtte sitte i kassa, mens Nordstrand-Hilde 

hadde ledervakt. 

 

(Fordi at vi mangla kasserere der, da. 

 

Og Nordstrand-Hilde ikke ville sitte i kassa. 

 

Noe sånt). 

 

At Nordstrand-Hilde sa noe sånt, (til noen andre som jobba der vel), at: 'Skal det jobbe to sånne 

tenåringsjenter her nå da, som bare går rundt og ser deilige ut', (eller noe sånt). 

 

Og at hu ikke hadde lyst til å jobbe der lenger, (på grunn av det), da. 

 

For Nordstrand-Hilde, hu var liksom noen år eldre og kanskje litt mindre hot, enn de her to 

nyansatte tenåringsjentene, da. 

 

Så de tenåringsjentene, de gikk kanskje inn på psyken, til hu Nordstrand-Hilde da, (virka det litt 

som, for meg, ihvertfall). 

 

Så Nordstrand-Hilde hu ville plutselig slutte, da. 

 

For det hadde vært så mye rart som hadde skjedd der, var grunnen som hu sa til meg, da. 

 

(Med konflikter og sånn, da). 

 

Men før hu slutta så spurte jeg Nordstrand-Hilde, om hu trodde at enten Jørn eller Ida, ville klare å 

overta jobben hennes, som låseansvarlig. 

 

For Nordstrand-Hilde, hu kjente de ansatte der, mye bedre enn meg, da. 

 

(Siden det jo var noen helt andre folk, (med unntak av Wenche Berntsen da), som jobba der, da jeg 

kom tilbake igjen, til Rimi Nylænde. 

 

Enn som hadde jobbet der, da jeg begynte å jobbe som assistent, på Rimi Bjørndal, våren 1996). 

 

Og Nordstrand-Hilde, hu svarte da det, at hu trodde at både Jørn og Ida ville fungere greit, som 

låseansvarlige, da. 

 

Så derfor, så ansatte jeg Jørn, (fra Helgeroa), som ny låseansvarlig, (på Rimi Nylænde), etter 

Nordstrand-Hilde, da. 



 

Og da Jørn slutta, (etter et halvt år kanskje, som låseansvarlig), for å begynne å jobbe på ICA 

Ullevål, (eller om det var Rimi Ullevål), som lå like ved der han bodde. 

 

Så ansatte jeg Ida som den tredje låseansvarlige, som jeg hadde, på Rimi Nylænde der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Distriktsjefen i 1999, Jan Graarud, han nevnte en gang noe for meg. 

 

En gang, som han var innom, på Rimi Nylænde. 

 

Og det var det, at han ikke likte David Hjort. 

 

For det var sånn, at David Hjort jo jobba som assistent, på Rimi Ljabru, på den her tida. 

 

Men hu Kirsten Sørhagen, (som jeg har funnet ut på nettet nå, på en av Oslo kommune sine 

nettsider, at hu het), hu eldre dama, som var butikksjef på Rimi Ryen, på den her tida. 

 

(Hu døde forresten i 2003, så jeg, på disnorge.no). 

 

Hu sleit fortsatt da, med å få tak i nok medarbeidere, i 1999 også. 

 

Så David Hjort, han hadde jobba en god del ledervakter, på Rimi Ryen, da. 

 

I løpet av noen måneder, i 1999, vel. 

 

Og Jan Graarud, han fortalte meg av en eller annen grunn det. 

 

At David Hjort hadde tulla med safen, på Rimi Ryen. 

 

For David Hjort hadde bare tatt penger til taxi, fra safen, på Rimi Ryen, da. 

 

Så David Hjort hadde vel da tatt taxi. 

 

Rett fra Rimi Ljabru, (når han var ferdig med vaktene sine der). 

 

Og så til Rimi Ryen, (like ved dumpa på Abildsø der, hvor jeg bodde, det første året jeg bodde, i 

Oslo). 

 

Og så hadde han tatt penger fra safen, til Rimi Ryen, for å betale drosjeregninga, da. 

 

Og det hadde han visst gjort ganske så mange ganger, da. 

 

(Sånn som jeg forstod Jan Graarud, ihvertfall). 

 

Så det var visst kaos i safen der, og sånn, da. 

 



For David Hjort hadde visst gjort noe galt, da. 

 

Forstod jeg på distriktsjef Jan Graarud. 

 

Men hvorfor Jan Graarud fortalte om det her til meg. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For jeg var jo ikke David Hjort sin overordnede. 

 

David Hjort hadde en sjef som het Frode, (tror jeg), på Rimi Ljabru. 

 

(Hvis ikke det var sjefen hans på Rimi Karlsrud, da. 

 

Hvor David Hjort begynte etter Rimi Ljabru. 

 

Så Jan Graarud, han var kanskje litt lite diskret, siden han prata om Rimi Ljabru og Rimi Ryen-ting, 

med meg, da. 

 

For dette hadde vel ikke jeg noe med. 

 

Og det var vanskelig for meg å vite om Jan Graarud overdrev, eller ikke. 

 

Jeg kunne jo ikke vite hva David Hjort hadde avtalt med Kirsten Sørhagen, for eksempel. 

 

Kanskje Kirsten Sørhagen hadde sagt til David Hjort, på telefonen, (eller noe), at det var bare å ta 

taxi til Rimi Ryen, og så kunne Rimi Ryen betalte drosjeregninga. 

 

Det kan jo ha vært sånn og, for alt hva jeg vet. 

 

Og jeg visste jo det, at hu Kirsten Sørhagen, var rimelig utafor. 

 

(Sånn som jeg huska henne, fra den ene ledervakta, som jeg hadde jobba, på Rimi Ryen, like etter at 

jeg ble butikksjef, på Rimi Nylænde, i oktober 1998). 

 

Så det kunne jo ha vært mye rart som hadde skjedd der nede. 

 

Så jeg var ikke helt sikker på om distriktsjef Jan Graarud ikke var preget av følelsene sine, når han 

prata om Rimi Ryen. 

 

For jeg visste jo det, at Jan Graarud, ikke likte hu Kirsten Sørhagen. 

 

For den første gangen, som jeg så Jan Graarud. 

 

Det var jo, (som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Da han dukka opp, rundt årsskiftet 1998/99. 

 

Sammen med sin forgjenger, som Rimi Nylænde-distriktsjef. 

 

Nemlig Anne-Katrine Skodvin. 

 



På Rimi Nylænde, da. 

 

Og da satt de to sammen, nede på spiserommet, til Rimi Nylænde, (husker jeg). 

 

Og uffa seg, over hu Kirsten Sørhagen da, (husker jeg). 

 

Og Jan Graarud, han sa da at det var godt å komme til en butikk hvor det var en yngre butikksjef, 

(enn Kirsten Sørhagen da), eller noe sånt. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg var nok ikke helt sikker på hvor objektiv, som Jan Graarud var, når han prata om Rimi Ryen-

ting, etter det her. 

 

Det virka som at han var prega av følelsene sine muligens, når det gjaldt Rimi Ryen og Kjersti 

Sørhagen-ting, for meg da, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, så spurte distriktsjef Jan Graarud meg, om hvem som hadde vært butikksjefen 

min, på Rimi Bjørndal, (hvor jeg jo hadde jobbet, som assistent, før jeg begynte som butikksjef, på 

Rimi Nylænde). 

 

Og jeg svarte det, at det hadde vært Kristian Kvehaugen. 

 

Og da, så fikk Jan Graarud liksom et nytt sånt følelsesmessig utbrudd, da. 

 

Siden han ikke likte Kristian Kvehaugen da, (fortalte han). 

 

(Eller om han sa 'å fysj', eller noe sånt). 

 

Men jeg hadde jo lest i VG eller Dagblandet, (eller noe sånt). 

 

At man ikke skulle prate 'dritt' om sin tidligere arbeidsplass, da. 

 

(Et sånt råd da, som hadde lest. 

 

Som gjaldt for jobbintervjuer og sånn, da). 

 

Så jeg prøvde å si noe sånt som at Kristian Kvehaugen, han var vel en grepa kar, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Så Jan Graarud, han likte best unge folk da, (virka det som for meg). 

 

Og han ambulerende, som Jan Graarud hadde. 

 

Han var nesten som en pjokk, vil jeg si. 

 

Så det er mulig at han egentlig var sex-slaven til Jan Graarud, (eller noe sånt). 

 

Og at Jan Graarud var homo eller bifil, da. 

 

Siden han var så følelsesstyrt, mener jeg. 

 

Og Jan Graarud, han ville jo ha meg til å begynne som ny butikksjef, på Rimi Manglerud og. 

 

Enda jeg ikke hadde lært noe særlig om butikk-økonomi engang. 

 

På den her tida. 

 

For jeg husker at Jan Graarud beklagde seg over at jeg ikke hadde hørt om begrepet 'LIS-brutto', før. 

 

Og han sa da, at det var kanskje litt begrenset, hva han kunne få utrettet, som distriktsjef, når han 

hadde butikksjefer, som ikke hadde hørt om LIS-brutto før. 

 

Men det uttrykket, det hadde ikke mine tidligere butikksjefer Elisabeth Falkenberg og Kristian 

Kvehaugen fortalt meg om, (i løpet av mine tilsammen fire år, som assistent), da. 

 

Så Jan Graarud, han uffa seg over at jeg ikke visste hva LIS-brutto var, da. 

 

Og på den samme tida, så ville han ha meg til å være ny butikksjef, på en av Rimi sine mest kjente 

butikker, nemlig Rimi Manglerud, som er en butikk, som vel var 2-3 ganger større, enn Rimi 

Nylænde, når det gjaldt omsetning. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble dette som noe litt klamt, for meg, (mener jeg å huske, at jeg syntes). 

 

For det var liksom som at Jan Graarud ville ha en slags lærling, på Rimi Manglerud. 

 

Som han kunne jobbe mye sammen med der, og sånn, da. 

 

Men selv, så likte jeg å ha litt avstand, til distriktsjefene. 

 

Spesielt etter at Jan Graarud stod bak potetgullet, og spionerte på meg i kassa. 

 

Under sitt første besøk, på Rimi Nylænde, etter at han ble distriktsjef, (var det vel). 

 

Så jeg var en selvstendig butikksjef, på Rimi Nylænde da, (vil jeg si). 

 

Så jeg ønsket ikke å samarbeide veldig nært liksom, med distriktsjef Jan Graarud. 

 

Som en slags korgutt, (eller noe), nede på Rimi Manglerud. 



 

(For jeg forestilte meg det, at det kanskje kunne bli litt sånn, i den jobben, da. 

 

Og det var ikke jeg noe interessert i, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Og jeg hadde også hørt det, på et butikksjef-møte. 

 

(At en butikksjef-dame, (Siv?), prata om, i en pause, eller noe). 

 

At en butikk burde være rydda både her og der, før man som butikksjef, lot en ny butikksjef, ta over 

der, da. 

 

Og så rydda var ikke lagrene osv., på Rimi Nylænde, (på den her tida), syntes jeg. 

 

Så jeg syntes ikke det, at jeg kunne slutte på Rimi Nylænde, på den tida, som Jan Graarud tilbydde 

meg, å begynne som ny butikksjef, på Rimi Manglerud da. 

 

En gang, på begynnelsen av 1999, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 60: Nyttårsaften 1998 

 

Nyttårsaften 1998, (altså den siste dagen i 1998), så ble jeg vel først invitert til å møte Pia og Siv fra 

Røyken, hjemme hos Pia, i Tromsøgata vel. 

 

Pia og Siv var begge unge mødre, på den her tida. 

 

Og begge hadde fått barn med fargede fedre, da. 

 

Jeg husker best at Siv fra Røyken var sammen med en kjempesvær neger, da hu, Pia og Monica 

Lyngstad bodde i Christies gate. 

 

På den samme tiden som jeg var i Geværkompaniet. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 3). 



 

Men jeg lurer på om det er en annen farget kar, som er faren, til hennes sønn Dennis. 

 

For Dennis er vel halvt asiatisk, tror jeg muligens. 

 

(Og ikke halvt afrikansk, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siv fra Røyken var forresten veldig nærtagende, når det gjaldt Dennis, som var litt kalvbeint, (eller 

noe sånt), vel. 

 

For jeg husker det, at i mora mi sin 50-års dag. 

 

Ute i Holterveien, i Drøbak. 

 

(Som var sommeren 1998, da. 

 

Altså cirka et halvt år før det her. 

 

Noe sånt). 

 

Så ble det dramatikk. 

 

For Siv fra Røyken, hu ble plutselig vonbråten, da. 

 

Fordi at noen hadde sagt noe stygt om sønnen hennes Dennis, som var kalvbeint, (eller noe sånt), 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Siv fra Røyken hu lagde nesten skandale, i mora mi sin 50-års dag, da. 

 

For hu rømte bare plutselig med den første bussen, tilbake igjen til Oslo, da. 

 

Uten å vente på Pia og meg, som hu vel hadde dratt dit sammen med, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er mulig at den nyttårsaftenen, hos Pia i Tromsøgata, var nyttårsaftenen, i 1997. 

 

Det var ihvertfall en nyttårsaften, som jeg først var innom Pia, i Tromsøgata. 



 

(Det andre stedet hu bodde, i den gata). 

 

Og så dro jeg videre derfra, og til David Hjort, som bodde noen få kvartaler unna søstera mi, litt 

nærmere Sofienbergparken og litt nærmere Akerselva, enn der søstera mi bodde, da. 

 

Bare et steinkast unna cirka, da. 

 

(Like ved Freia sjokoladefabrikk der, var det vel at David Hjort bodde). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, David Hjort, han bodde jo på Bjørndal også. 

 

Så det er kanskje riktigere å si, at det var mora til David Hjort, som bodde ved Freia 

sjokoladefabrikk der. 

 

På Sofienberg. 

 

Eller Grunerløkka, som David Hjort vel kalte det. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den første gangen, som jeg var på fest, i leiligheten til mora til David Hjort der. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Det var mens jeg fortsatt jobba på Rimi Bjørndal, husker jeg. 

 

David Hjort ba blant annet Hava, (fra Rimi Bjørndal), og meg, på en fest, husker jeg. 

 

(Rundt årskiftet 1997/98 en gang, må vel det her ha vært). 

 

Og jeg var litt sliten, etter mye jobbing. 

 

Så jeg kom meg ikke på den her festen, før et stykke ut på kvelden, da. 

 

Og da hadde hu Hava gått hjem allerede, husker jeg. 

 

Men hu Hava, hu fortalte meg en gang på jobben, (eller på bussen hjem fra jobben, eller noe sånt). 



 

At hjemme hos mora til David Hjort, så hadde det vært 'veldig rotete', da. 

 

Da hu selv hadde dukka opp der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og David Hjort, han hadde en kamerat, som het Roger, som jobba i et firma, som dreiv med utleie, 

av diskotek-utstyr. 

 

Så jeg fikk prøve meg litt som DJ og, (husker jeg), på en fest, hjemme hos David Hjort, en gang, 

(på den her tida), da. 

 

Og Roger, (må det vel ha vært), han mente at jeg så ganske kul ut, som DJ da, (eller noe sånt). 

 

(Mener jeg at jeg overhørte, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den nyttårsaftenen, hjemme hos mora til David Hjort. 

 

Så husker jeg det, at det ikke var utrolig mange folk der. 

 

Men noen hadde tatt med ei femti år gammel dame dit, husker jeg. 

 

Som oppførte seg ganske ungdommelig, da. 

 

Og jeg husker at jeg begynte å dra hjem, mens vi gikk oppe i Sannergata der, (eller noe). 

 

For jeg ble litt fornærmet, over noe, tror jeg. 

 

Men at noen folk, (et par vel), som var på festen, fikk overtalt meg, til å bli med å feire mer, (eller 

noe sånt). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det må vel ha vært en annen gang, som jeg husker det, at David Hjort dro meg med, hjem til 

Roger, (han som jobba i det diskotek-utstyr-firmaet), på Sagene, på nyttårsaften. 



 

Det må nok ha vært nyttårsaften 1998, mener jeg å huske. 

 

Jeg husker at Heidi, (fra Nord-Norge), også var hjemme hos Roger fra Sagene. 

 

Og at hu vel sa til David Hjort at jeg hadde kule bukser, (eller noe sånt). 

 

(For jeg brukte det kredittkortet jeg fikk av DNB, (da jeg ble butikksjef), da. 

 

For å prøve å liksom få meg en garderobe, da. 

 

Men det ble til at jeg kjøpte mye 'kule' klær, liksom. 

 

(Ihvertfall en god del). 

 

For jeg syntes at det var vanskelig å finne klassiske klær, i Oslo, da. 

 

For det gikk mest i moteklær, i klesbutikkene i Oslo, husker jeg, at jeg syntes). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tror at foreldrene til Roger, også var på den her festen. 

 

Som var rimelig sivilisert, vel. 

 

Og jeg husker at Roger hadde noen dyre after-shave-flasker eller deo-spray-flasker, på badet sitt. 

 

For på slutten av 90-tallet, så var det liksom moderne, å ha dyre merkeklær og sånn, da. 

 

Omtrent som det var midt på 80-tallet. 

 

Da Ball og Poco Loco var to av de store merkene, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at når klokka begynte å nærme seg 24. 

 

Så var vi, i en park, på Sagene der. 

 

(For å sende opp og se på raketter og sånn, da. 

 

Som ihvertfall David Hjort hadde, sikkert). 

 

Og da sa David Hjort det, (husker jeg), at årets sitat, det måtte være Bill Clinton, som hadde sagt: 'I 



did not have sex with that woman'. 

 

Og en bil, som stod parkert, like ved den her parken. 

 

(Med noen unge pakistanske menn i, var det vel). 

 

Den spilte Prince, med sangen '1999', ganske høyt, på bilstereoen da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 61: Svinesund 

 

Romjula 1998, så dro Glenn Hesler meg med på 'harry-tur' til Sverige, husker jeg. 

 

Hans kamerat, Alex fra Torshov, var også med. 

 

Vi kjørte i Glenn Hesler sin Volvo stasjonsvogn. 

 

Men før vi kjørte avgårde, så viste jeg Glenn og Axel mitt nye vidunder. 

 

Altså min svart metallic Ford Sierra, som jeg nettopp hadde kjøpt, da. 

 

Den bilen stod trygt plassert på en parkeringsplass, nede i kjelleren, i Rimi-bygget. 

 

Grunnen til dette, det var den stygge nabogården, til Rimi-bygget, (nemlig Waldemar Thranes gate 

3), ble revet, av et firma som het Dokken, fra Buskerud, vel. 

 

Og da var det sånn, at jeg en dag plutselig fikk en anonym telefon. 

 

(Jeg mener å huske at han mannen i 30-årene vel, som ringte, ikke oppga navnet sitt, da). 

 

Han som ringte spurte meg bare om jeg hadde lagt merke til det, at jeg hadde fått en ny bulk, i bilen 

min. 

 

(Som var litt bulka fra før, da. 

 

Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 



Jeg svarte det, at jeg ikke hadde merka det. 

 

Men at jeg skulle ta en kikk. 

 

Han som ringte, (og som hadde fått tak i navnet mitt, ved å se på skiltet til bilen min vel). 

 

Han sa da at det firmaet, som rev Waldemar Thranes gate 3, hadde kasta en stein, (eller noe), på 

bilen min. 

 

For de hadde bomma på en container da, (eller noe sånt), mens de dreiv med rivearbeid. 

 

Og truffet bilen min, som da stod parkert, mellom Waldemar Thranes gate 3 og Waldemar Thranes 

gate 5, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter å ha sett at det hadde dukket opp en ny bulk, på bilen min. 

 

Så gikk jeg inn i Waldemar Thranes gate 3 der. 

 

Og spurte om jeg kunne få prate med en av sjefene. 

 

Men jeg ble kasta ut, og vel også trua. 

 

Ihvertfall fikk jeg kjeft, da. 

 

Så det endte med at jeg ringte politiet, for å finne ut hva navnet på firmaet var, da. 

 

Og da pekte en sjef der, (som først klagde på meg til politiet, siden jeg hadde gått inn, uten hjelm 

der), på en maskin av noe slag, som stod langt inne i bakgården, til Waldemar Thranes gate 3, da. 

 

Og sa det, at firmanavnet stod på gravemaskina, (eller noe sånt). 

 

Og da måtte jeg gå langt inn en vei der, og studere gravemaskina, før jeg fant et ganske så lite 

klistremerke, (var det vel), som det stod Dokken AS på da, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg prata så med Magne Winnem om den her skaden, på bilen, da. 

 

For Magne Winnem han pleide å ringe meg, for å prate om ditt og datt, en gang i uka, eller noe sånt, 

da. 



 

(Noe sånt). 

 

Og Magne Winnem, han foreslo at jeg burde avtale med Dokken AS at jeg ikke rettet ut bulken, 

men at jeg istedet fikk noen tusenlapper, i erstatning. 

 

Magne Winnem mente at det var vanlig, å løse sånne tvister sånn, da. 

 

Så jeg dro til Gjensidige, (eller om det var Storebrand), på Helsfyr. 

 

(Jeg hadde vel Gjensidige, som forsikringsselskap, på Hi-Ace-en. 

 

Og Storebrand på Sierra-en. 

 

Noe sånt). 

 

Og de takserte hvor mange tusen det ville kostet, å få rettet ut den bulken, da. 

 

Og han som takserte den skaden, han sa at det var nesten sånn at han kondemnerte bilen. 

 

Siden dette var en gammel bil, allerede i 1998, (det var en 1986-modell), og den var ikke verdt så 

mye, ifølge papirene til Storebrand, da. 

 

Men bilen unngikk akkurat å bli kondemnert, da. 

 

Og jeg fikk et overslag, om at det ville kostet 6-7.000, (eller noe i den duren vel), å få rettet ut den 

nye bulken, på bilen, da. 

 

Og da sendte jeg vel en e-post, til Dokken AS. 

 

(Noe sånt). 

 

Og til slutt, så fikk jeg istedet 2-3.000, i erstatning, sendt til bankkontoen min, fra Dokken AS, da. 

 

(Sånn som Magne Winnem hadde rådet meg til å prøve å få til, da). 

 

Istedet for å bruke penger, på å rette ut bulker, på den ganske gamle bilen, som var litt bulka fra før 

og, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men etter det, at jeg hadde måttet ringe politiet, for å få vite navnet, på det firmaet, som drev 

rivearbeid, i Waldemar Thranes gate 3. 

 

Så likte jeg ikke det, å parkere bilen min, utafor Waldemar Thranes gate 3, lenger. 

 

For jeg syntes at en del av de folka, som jobba, i Dokken AS, virka litt utrivelige, da. 

 



Og jeg ville ikke ha flere bulker, i bilen min, liksom. 

 

Så jeg ringte Rimi sitt hovedkontor da, for å høre, om det var noe mulighet, til å få parkere bilen 

min, på en av pakeringsplassene, i kjelleren, til Rimi-bygget, da. 

 

(Der hvor Magne Winnem vel hadde parkert, da han bodde i Rimi-bygget der, noen år tidligere, da). 

 

Og da fikk jeg prate med ei kone, på Hakon sitt hovedkontor, som var litt oppi åra, da. 

 

Og hu sa det, at 'Stein Erik', hadde latt to gutter, (som hu sa navna på vel), på parkere nede i 

kjelleren, da. 

 

Gratis, da. 

 

(Og jeg har også lest om, i Natt og Dag, i en rykte-spalte, at Rimi Hagen hadde utstyrt to gutter, 

med gratis leilighet, i Oslo sentrum. 

 

Så kanskje det var disse gutta, som hu 'garasje-dama', på Rimis hovedkontor, mente, da. 

 

Det er mulig). 

 

Og at de andre pakeringsplassene, ble brukt av tannlegen i andre etasje, og sånn. 

 

Men at det fantes en 'ulykkes-parkeringsplass' der. 

 

Som var veldig vanskelig, å parkere på, da. 

 

For man måtte svinge bilen sånn og sånn da, innerst i kjelleren der. 

 

(Så ingen likte å bruke denne vanskelige parkeringsplassen, da. 

 

Og jeg derfor fikk lov til å bruke den gratis, da. 

 

Mens det byggefirmaet dreiv og reiv ned Waldemar Thranes gate 3, da). 

 

Og da var jeg bare glad, siden at jeg hadde fått en parkeringsplass, i kjelleren, i Rimi-bygget der, da. 

 

Selv om Sierra-en var en ganske stor personbil, som egentlig var litt vel stor, til å parkere, på den 

vanskelige parkeringsplassen, da. 

 

Så jeg klarte å lage et par riper i lakken en morgen, (når jeg var trøtt), og hadde litt dårlig tid, før jeg 

skulle på jobben, da. 

 

En gang i 1999, vel. 

 

(Og etter 1999, så bytta de kode, (eller noe sånt), til parkingsplass-delen, i kjelleren, i Rimi-bygget. 

 

Og da fikk ikke jeg noe ny kode da, (eller om det var nøkkel). 

 

Så det var bare i et halvt år, eller et år, (eller noe sånt). 

 

At jeg kunne bruke den parkeringsplassen, i kjelleren, i Rimi-bygget, da). 



 

Men Sierra-en min, den så vel litt kul ut, tror jeg, der den stod parkert, i garasjen, i kjelleren, til 

Rimi-bygget, i romjula, i 1998, da. 

 

Da jeg viste den fram, for Glenn Hesler og Alex fra Torshov. 

 

Men jeg var ikke så opptatt av den bilen, at jeg absolutt måtte kjøre den, til Svinesund, da. 

 

Så det var ikke sånn, at vi kjørte to biler dit. 

 

Nei, jeg ble bare med til Svinesund, fordi at Glenn Hesler hadde mast, da. 

 

Og jeg tenkte at jeg kunne kanskje kjøpe et stereoanlegg til bilen, i Sverige, da. 

 

Siden faren min og brødrene hans, lurte litt på, å kjøpe en politiradio, i Svinesund, på 70/80-tallet, 

husket jeg. 

 

Så jeg mente å huske at de også hadde ganske billige bilstereoanlegg, i Svinesund, da. 

 

(I de samme butikkene, som de solgte politiradioer. 

 

Fra 15-20 år tidligere, eller noe, da). 

 

Så jeg bare satt på med Glenn Hesler, i hans Volvo stasjonsvogn, til Sverige, da. 

 

For å spare bensin-utgifter, vel. 

 

Og han Alex satt vel i baksetet. 

 

(Eller hvordan det var igjen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i Sverige så fant jeg en ganske bra JVC-bilstereo, med CD og radio, (var det vel). 

 

Og med avtagbart quartz-panel, osv. 

 

Til 1500 svenske kroner da, (var det vel). 

 

Så jeg kjøpte det, da. 

 

Og jeg fikk også to Pioneer-høytalere, av Magne Winnem, som han hadde i garasjen sin, (var det 

vel), ute i Spikkestad, da. 

 

En gang jeg var ute hos han, for å låne en sånn 'varmluft-blåser', som jeg brukte på bilen, for å ta av 

noen fartstriper, som jeg syntes at så litt harry-e ut, da. 

 

Så jeg monterte stereoanlegget i bilen, på en fridag, i romjula, da. 



 

Selv om jeg måtte gjøre det utafor Statoil Kiellands Plass der, (husker jeg). 

 

For sikringene i bilen røyk hele tida, da. 

 

Mens jeg prøvde å få det stereoanlegget til å funke, da. 

 

Men jeg klarte det til slutt, etter en del timer og strev, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter den Sverige-turen, så nevnte vel Glenn Hesler det, at jeg burde kjøpe meg CD-brenner og. 

 

Og at det var kult, da. 

 

Så jeg kjøpte meg en CD-brenner, til 2500 kroner cirka, på Komplett da, i Torggata, (som var en 

ganske nyåpnet butikk vel, på den her tida). 

 

(Hvis det ikke var på Clas Ohlson i Torgata, da). 

 

Og så fikk jeg som hobby, å brenne CD-er med favorittsangene mine på, da. 

 

Som jeg konverterte, fra mp3, til vanlig CD, da. 

 

(Ved å bruke noen dataprogrammer, som jeg fant på nettet, da). 

 

Og så digga jeg de her mp3-ene, (som jeg hadde enten funnet på nettet, eller laget selv, ved å 'rippe' 

CD-er), da. 

 

(Blant annet så lånte jeg en Portishead-CD, av Ove, en gang jeg var på besøk hos han. 

 

For jeg likte den 'Sour Times'-sangen osv., husker jeg). 

 

Men det var nok sånn, at de fleste sangene, som jeg hørte på, i Sierra-en. 

 

Det var sanger som jeg hadde lastet ned fra nettet, (som mp3-er), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi var i Sverige, så dro vi også innom et supermarked, (Norby?), husker jeg. 

 

Og da kjøpte jeg blant annet noen søppelsekker der, (husker jeg). 

 

Og da spurte Alex fra Torshov meg, hvorfor jeg kjøpte de, husker jeg. 



 

Mens jeg betalte med kort vel, i kassa til ei ganske fin svensk kassadame, i supermarkedet der, da. 

 

Og da svarte jeg det, (som om det var noe morsomt, da). 

 

At når jeg rydda hjemme i Rimi-leiligheten min. 

 

Så holdt det ikke å bruke bæreposer, da. 

 

For da måtte jeg bruke søppelsekker, for å få plass til all søpla, da. 

 

(Men jeg spiste såpass mye mat hjemme vanligvis, etter jobben, (hvor jeg vanligvis jobba 

seinvakter, da). 

 

Så jeg måtte nesten bruke en søppelsekk hver dag, da. 

 

For å få med all søpla. 

 

Selv om den søppelsekken ikke ble så full akkurat, da. 

 

Men en bærepose ville blitt overfull, liksom. 

 

Så det var praktisk å bruke en søppelsekk da, når jeg rydda leiligheten min, syntes jeg. 

 

Så jeg rydda vel en gang om dagen vanligvis da, i Rimi-leiligheten min. 

 

Men det var ikke sånn at den Rimi-leiligheten var strøken, til alle tider, liksom. 

 

For når jeg hadde satt meg ned, og spist en stor kebab og en grandiosa-størrelse frossenpizza, 

liksom. 

 

Etter en slitsom dag på jobben. 

 

Så ble jeg ofte sittende noen timer, foran PC-en, da. 

 

For å quizze, på #quiz-show, og sånn, da. 

 

Og så venta jeg til jeg kom hjem fra jobben, den nesten dagen, med å rydde i stua, da. 

 

Og da kaste tomme pizza-esker og sånn, da 

 

Det ble bare sånn, liksom, 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at David Hjort, (som jeg chatta med, på irc), ville at jeg skulle kjøpe med 



noen brusbokser, (eller noe), for han, i Sverige, da. 

 

Så jeg fikk Glenn Hesler til å kjøre innom David Hjort, på Bjørndal, på vei hjem fra Sverige, da. 

 

Muligens etter å ha kjørt Alex fra Torshov hjem. 

 

(Noe sånt). 

 

Og David Hjort, han hadde vel ikke hilst på Glenn Hesler, før det her, tror jeg. 

 

Så han ville bli med meg ut til bilen til Glenn Hesler, for å hilse på han, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og mens vi gikk bort mot bilen til Glenn Hesler. 

 

David Hjort og meg. 

 

Så så vi plutselig at Glenn Hesler, stod og slapp en kinaputt, (som han hadde kjøpt i Sverige), med 

brennende lunte på. 

 

Oppi postkassa, til David Hjort, da. 

 

Og da sa vel ikke David Hjort så mye vel. 

 

Men etter at David Hjort gikk inn i leiligheten sin igjen. 

 

Så spurte jeg Glenn Hesler om hvorfor han hadde sprengt en kinaputt, (som var ganske liten, men 

likevel), oppi postkassa, til David Hjort, da. 

 

Men da ville ikke Glenn Hesler svare noe, husker jeg. 

 

Så Glenn Hesler var litt som en rakkerunge, kan man vel kanskje si. 

 

Jeg var glad i kinaputter jeg og. 

 

Men det var på begynnelsen 80-tallet, da jeg gikk på barne og ungdomsskolen, liksom. 

 

Så jeg var vel kanskje på noen måter som faren til Glenn Hesler, da. 

 

(Kan man kanskje si). 

 

Siden han var så umoden og dreiv med kinaputter og sånn. 

 

Mens han hadde kommet opp i den siste halvdelen av 20-åra, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Han Alex fra Torshov, han bodde forresten i en kommunal hybel eller leilighet, (var det vel, at 

Glenn Hesler sa). 

 

I en blokk, på Torshov eller Sandaker, da. 

 

Og han var vel arbeidsledig, på den her tida, (mener jeg at Glenn Hesler sa). 

 

Og en gang, som Glenn Hesler kjørte til han Alex fra Torshov. 

 

Så gjorde han et poeng av det, at vi kjørte forbi en italiensk restaurant, (på Torshov der), på veien 

til, (eller fra), der han Alex fra Torshov bodde, da. 

 

Og da prøvde vel jeg å få Glenn Hesler til å forklare om hvorfor han gjorde et poeng av det, at vi 

kjørte forbi en italiensk restaurant. 

 

Men da ville ikke Glenn Hesler si så mye mer, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så Glenn Hesler er noen ganger litt hemmelighetsfull, da. 

 

(Må man vel kanskje si). 

 

At han sier 'A' men ikke 'B', liksom). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han Alex fra Torshov, han kalte seg forresten Dark Dog, på nettet, (var det vel). 

 

For han var så glad i energidrikken Dark Dog, da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 



 

PS. 

 

Det var forresten også sånn. 

 

At en stund etter at jeg hadde fått erstatningen, for den bulken, i bilen min, fra Dokken AS, i 

Buskerud. 

 

Så ringte politiet meg. 

 

Fra politihuset på Grønland, vel. 

 

Han politimannen som ringte, (en i 40-åra kanskje). 

 

Han fortalte meg det, at det også var noen andre, som hadde hatt problemer, med det samme 

rivingsfirmaet, da. 

 

(I forbindelse med rivingen av Waldemar Thranes gate 3, da). 

 

Og han politimannen, han ville at jeg skulle samarbeide, med politiet, om å ta dette firmaet til 

retten, da. 

 

Men da måtte jeg bare forklare det, at jeg hadde fått erstatning, for den skaden på bilen min, da. 

 

Og at jeg var fornøyd med å ha fått erstatning, da. 

 

Og at denne saken var ferdig fra min side, da. 

 

For jeg hadde jo kommet til enighet med Dokken AS. 

 

Men da mente han politimannen at jeg gjorde noe galt da, (virket det som for meg, ihvertfall). 

 

Men det hadde vært en ting, hvis jeg ikke hadde fått noen erstatning, mener jeg. 

 

Da hadde jeg nok vurdert å blitt med, som vitne, (eller hva det var snakk om), i en sak, mot det her 

firmaet, da. 

 

(Hvis det var det, som politiet mente). 

 

Men nå hadde jeg jo fått erstatning, da. 

 

Og lagt denne saken bak meg, liksom. 

 

Da kunne jeg vel ikke plutselig snu igjen, og begynne å klage på det firmaet igjen. 

 

Tenkte nå jeg da. 

 

(Under den her telefonsamtalen, da). 

 

Så det ble litt rart, syntes jeg, at han politimannen liksom ble sur på meg, fordi at jeg var ferdig med 

den her bulke-saken, da. 

 



Det hadde jo bare blitt tull, hvis jeg skulle begynt å klage på det firmaet igjen, etter å ha fått 

erstatning, (mente nå jeg ihvertfall, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Det var også sånn, at søstera mi ville at jeg skulle kjøre ut til mora mi, i Drøbak, dagen før julaften, 

1998. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

For å hente og levere julegaver, vel. 

 

(For jeg skulle vel være hos Pia, i Tromsøgata, den julaftenen. 

 

Og da måtte jeg være julenisse, for hennes sønn Daniel, (som da var tre år gammel vel), husker jeg. 

 

Men mora mi hu skulle ikke være hos Pia, da. 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Hu skulle vel kanskje være hos bestemor Ingeborg, i Nevlunghavn, for alt hva jeg vet). 

 

Og da jeg ringte på, (eller om jeg banka på), hos mora mi, i Holterveien der, i Drøbak. 

 

Ganske seint, på lille julaften, vel. 

 

Så lurte mora mi på, om Sierra-en min var ny, (husker jeg). 

 

For den så vel ganske moderne ut, uten de fartstripene, som jeg hadde tatt av, da. 

 

Og den var jo omlakkert, til svart metallic, (fra svart vel), av den forrige eieren. 

 

Og det var litt mørkt, da. 

 

Så da så vel den Sierra-en ganske moderne ut, (må man vel si). 

 

Men jeg måtte forklare mora mi at det bare var en 86-modell, da. 

 

Som jeg hadde kjøpt for 16.000, etter å sett en annonse, i Aftenposten. 

 

Etter at jeg ble butikksjef, (og det vel nesten ble litt forventet av meg, at jeg burde ha en bil vel). 

 

Så mora mi ble litt stolt, tror jeg, når hu så den ganske store personbilen min, da. 

 

(Jula 1998, da). 

 



Siden Ford Sierra liksom ikke er en slags bybil, eller noe sånt, da. 

 

Men den bilen var en fire-dørs personbil, da. 

 

I en slags standard-klasse vel. 

 

Noe lignende av Mercedes 190 eller 230, kanskje. 

 

Når det gjelder størrelse på bilen, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 62: Mer fra Rimi Nylænde 

 

Det var også sånn, på Rimi Nylænde. 

 

At da Wenche Berntsen ble sykmeldt. 

 

(Rundt juletider 1998, vel). 

 

Og Jan Henrik så ble vikar-assistent, etter jula, (var det vel). 

 

Så visste Nordstrand-Hilde om ei ny kassadame, som kunne ta over, for Jan Henrik, (husker jeg). 

 

Og det var ei tynn og spinkel frøken, som såvidt var over 18 år, vel. 

 

Og jeg syntes jo at de kassadamene som jobba på Rimi Nylænde, ikke var så lette å samarbeide 

med, som de kassadamene jeg hadde jobbet sammen med, på Rimi Bjørndal, (noen måneder før det 

her). 

 

Så jeg klikka litt, må jeg si, (eller jeg fikk en reaksjon da), når jeg så det at Benny satt og lærte opp 

hu nye kassadama, da. 

 

For da ble jeg plutselig redd for at hu nye kassadama skulle bli like vanskelig å samarbeide med, hu 

og. 

 

At hu skulle bli som Benny, liksom. 

 

Så da klikka jeg litt, (må jeg innrømme), og så litt rart på hu nye kassadama da, husker jeg. 

 

(Mens jeg nærmest var i sjokk, da). 

 

Mens hu nye kassadama var på opplæring, i kasse 2, sammen med Benny da, (husker jeg). 

 



Og etter det her, så prøvde jeg å ta meg opplæring, av nye kasserere selv, husker jeg. 

 

(Hvis jeg hadde mulighet til det, da). 

 

For å liksom prøve å komme på bølgelengde med dem, (fra starten av), da. 

 

Noe jeg ikke syntes at jeg var, med for eksempel Ingunn, Ida og Benny, da. 

 

(Men som jeg syntes at jeg hadde vært, (til en viss grad, ihvertfall), da jeg jobba som assistent, på 

Rimi Bjørndal, da. 

 

Noen måneder før det her). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at hu nye, spinkle kassadama, begynte å jobbe, på Rimi Nylænde. 

 

Så dukka plutselig broren min Axel opp, på Rimi Nylænde, (husker jeg). 

 

Og så sa han noe sånt som at: 'Hu nye i kassa er pen, synes du ikke det?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Uten at jeg egentlig skjønte hvor Axel ville hen, med den her preikinga, om hu nye kassadama, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg hadde Hi-Ace-en, så hadde Axel gått på kokkeskole, på Helsfyr, husker jeg. 

 

Jeg husker at han en gang ringte meg, etter at jeg var ferdig for dagen, på Rimi Bjørndal. 

 

Og så ville han at jeg skulle kjøre å hente han, på Skøyen, (eller noe sånt). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men det var rush-trafikk, så det tok lang tid, å kjøre til Skøyen, da. 

 

Og så ville Axel tilbake, til kokkeskole sin, på Helsfyr. 

 

For skolen hadde et selskap, (eller noe sånt). 

 

Men jeg visste ikke hvor kokkeskolen lå, så jeg bare slapp av Axel, ved Fyrstikktorget der. 

 

(Ved den brua, som går over motorveien der, da). 



 

Og da, så gikk Axel over mot Helsfyr T-banestasjon der, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så kokkeskolen til Axel, den lå vel ikke så langt unna Helsfyr T-banestasjon, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men hvorfor Axel ville at jeg skulle hente han, ute i Oslo Vest/Bærum der. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

(Han ringte meg vel på mobil. 

 

Så dette var vel ikke noe som var avtalt på forhånd akkurat heller, tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sommeren 1997, (tipper jeg at det her må ha vært). 

 

Så ringte Axel meg en dag, på mobil. 

 

Og ba meg dukke opp, på Huk. 

 

Hvor han og hans chilenske kamerat Mariuano, (fra Groruddalen vel), lå og solte seg, omringet av 

masse flotte bikinidamer. 

 

Jeg var litt stressa, så jeg hadde bare tatt med meg badetøy. 

 

Men når jeg tok av meg skoa, så så jeg det, at jeg hadde glemt å klippe tåneglene, på en stund, 

husker jeg. 

 

For jeg hadde vel hatt mye å gjøre, på jobb og på #quiz-show, og sånn, da. 

 

Og jeg hadde jo ikke egentlig planlagt å gå på stranda. 

 

Det var bare Axel som ringte meg plutselig, og maste liksom. 

 

Så jeg lå der og så dum ut da, med lange, uklipte tånegler, husker jeg. 

 

Og jeg husker at Axel og jeg, prata om kusina vår Rahel, av en eller annen grunn. 

 

'Rahel er kul', husker jeg, at jeg sa. 

 

(Antagelig fordi at jeg hadde sett henne toppløs, sammen med hu tyske venninna hennes, osv. 



 

I 80-års dagen til bestemor Ingeborg, da. 

 

Hvor Axel ikke var med, forresten. 

 

Så dette var kanskje seinere sommeren 1997, eller noe. 

 

Eller, jeg hadde vel ikke bil, sommeren 1997. 

 

Så dette kan kanskje ha vært sommeren 1996, da. 

 

Hvis ikke det var sommeren 1999, da. 

 

Etter at jeg hadde kjøpt den svarte Ford Sierra-en. 

 

Hvem vet). 

 

Og da smalt det fra de bikinidamene, (som prata seg imellom, da). 

 

At: 'Hvorfor må alle være så kule, da'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men det var ikke sånn at jeg da begynte å chatte opp, de her pene, (og vel blonde tror jeg at det var), 

bikinidamene, da. 

 

Som sikkert var fra Oslo Vest eller Bærum, da. 

 

Siden jeg var flau over at jeg hadde så lange, uklipte tånegler, da. 

 

Så derfor holdt jeg heller kjeft, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg besøkte Axel en gang, mens han jobba som lærling, på UIO-kantina 

Frederikke, på Blindern. 

 

Og da, så tok jeg T-banen dit, mener jeg å huske. 

 

Så jeg tror ikke at jeg hadde bil, på den tida. 

 

Så det her kan kanskje ha vært våren 1997, (eller noe), da. 

 

Noe sånt. 

 

Og da husker jeg at jeg stod i 'skolegården', på UIO der. 

 

Og så på alle studentene, da. 



 

Og ikke visste helt om jeg skulle føle meg dum eller ovenpå. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter det her, så begynte Axel å jobbe som lærling vel, på restauranten Lanternen, ute på Bygdøy. 

 

Hvor jeg kjørte han et par ganger, husker jeg. 

 

(Antagelig på noen søndager, som han hadde ligget over hos meg, på St. Hanshaugen, etter at vi 

hadde vært på byen, på lørdagen, eller noe sånt). 

 

Og det må da ha vært etter at jeg fikk Sierra-en, da. 

 

Og på Lanternen så hadde Axel en homofil kollega, (husker jeg), som snakka om at struts, (eller noe 

annet rart kjøtt), var så godt, da. 

 

Mener jeg å huske, fra en gang, som jeg kjørte Axel til jobben hans, ute på Bygdøy, da. 

 

Og Axel jobbet også en del på en annen restaurant, som het Narjaden. 

 

En restaurant som også ligger ute på Bygdøy der, vel. 

 

(Og som Axel sa at var en veldig stor restaurant vel. 

 

Og som vel hadde samme eier, som Lanternen. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Men på Narjaden, der var jeg aldri å så, da. 

 

(Ihvertfall ikke sånn som jeg husker det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, en uke, i 1996 eller 1997, eller noe sånt, vel. 

 

At Axel kom dårlig ut av det, med foreldrene sine. 

 

Og at han derfor bodde hos meg, en drøy uke vel, på en madrass, (sikkert fra den Ungbo-sofaen), på 

gulvet, like ved kjøkkenkroken, i hybelleiligheten min, da. 

 

Og da var det litt rotete der, husker jeg. 

 



Men det gikk vel greit, da. 

 

Da brukte jeg litt mer penger til mat. 

 

Og det her var like før jeg fikk lønning. 

 

Så da hadde jeg ikke råd til å kjøpe meg sånn dyr deo, som jeg brukte, på den her tida. 

 

Som het Acqua di Gio, (mener jeg å huske). 

 

(Som det hadde fulgt med en vareprøve av, en gang, som jeg kjøpte FHM, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så da rappa jeg litt Bjørn Borg deo-stick, av Axel, mener jeg å huske. 

 

Så det her må vel ha vært i 1997 vel, antagelig. 

 

For jeg tror ikke at jeg brukte den Acqua di Gio-deo-en, så tidlig som i 1996. 

 

Selv om jeg ikke husker det helt sikkert. 

 

Men jeg ble litt snobbete, når det gjaldt deo, da. 

 

For jeg hadde brukt noe Scorpio-deo, (eller noe sånt), som jeg hadde sett at Axel hadde, på Vestre 

Haugen. 

 

Men den var alt for sterk da, syntes jeg. 

 

Så jeg holdt meg til den Acqua di Gio, da. 

 

Som jeg pleide å kjøpe på Glassmagasinet. 

 

Og de kosta nesten 200 kroner, pr. boks. 

 

Og jeg pleide vel å kjøpe fler av de av gangen og. 

 

Sånn at de varte en stund, da. 

 

(For det var liksom sånn, på slutten av 90-tallet. 

 

At det var kult å bruke dyre merkeklær og sånn, da. 

 

Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall. 

 

Så jeg tok det nøye hvordan deo jeg brukte, og sånn, da. 

 

Og betalte heller 200 kroner, for en deo. 

 

Som jeg mente at lukta bra. 

 

Istedet for å betale 20 kroner, for en billig deo, som jeg ikke var sikker på om lukta bra, da). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu tynne kassadama, som Nordstrand-Hilde anbefalte. 

 

Hu ville slutte igjen, etter en stund. 

 

Og da kom hu sammen med søstera si, (var det vel). 

 

Og mora hennes ringte vel også, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu kassadama og søstera, de ville liksom prate med meg, nede på lageret der, en gang, da. 

 

Og de lurte på om det var greit at hu kassadama fikk slutte, da. 

 

Og jeg sa at det var greit, da. 

 

Men jeg spurte om hu kanskje kunne jobbe en vakt, på Rimi Munkelia. 

 

For Thomas Kvehaugen, (må det vel ha vært), han ble butikksjef der, da. 

 

Og ringte og spurte etter folk da, (var det vel). 

 

Men der ville ikke hu kassadama jobbe da, (av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at hu tynne kassadama slutta, så var det vel han berberen, som satt i kassa der, en stund. 

 

Og etter at Securitas hadde begynt å klage på han. 

 

Så var det vel sånn, at ei kusine, av Hava og Sema, fra Rimi Bjørndal, dukka opp, på Rimi Nylænde 

der. 

 

(Altså ei kurdisk dame). 

 

Og ville sitte i kassa, da. 

 

Og det passa jo bra, så jeg ansatte henne, da. 

 

Men hu ble også litt sykmeldt etterhvert, da. 

 



Men David Hjort, han hadde vært og besøk en kamerat av seg, som het Jens, som var på narkotika-

avvenning, (eller noe sånt), oppe i Florø. 

 

(Noe sånt). 

 

Og med seg tilbake til Oslo, så hadde han med seg ei dame ved navn Linn Korneliussen, (husker 

jeg). 

 

Og David Hjort inviterte meg hjem til mora hans, ved Freia sjokoladefabrikk der da, (husker jeg). 

 

For han bodde vel der, siden han hadde slått opp med Heidi fra Nord-Norge, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og mora, det viste seg å være ei ganske stor, jødisk-utseende dame. 

 

Som satt og så mye på amerikanske nyhetskanaler, da. 

 

(Som CNN og sånn, vel). 

 

Mens hu kommenterte nyhetene fra fjerne verdensdeler, høyt i stua, da. 

 

Og hu Linn Korneliussen, hu var ei mørkhåra jente, som jeg syntes at kanskje hadde litt 

holdningsproblemer, muligens. 

 

Altså, hu var kanskje mer den typen som ville sagt: 'Fuck you!'. 

 

Istedet for: 'Hei, jeg heter Linn', liksom. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Så hu Linn Korneliussen, hu var nesten litt som en anarkist da, syntes kanskje jeg, at hu virka som, 

ihvertfall. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg trengte jo en ny heltids-kasserer, på Rimi Nylænde. 

 

(Siden hu kusina til Hava og Sema var sykmeldt, da). 

 

Og når David Hjort hadde vært på Vestlandet, og fått med seg et ungt kvinnemenneske tilbake igjen 

derfra. 

 

Så kunne jeg vel like gjerne ansette henne, tenkte jeg vel. 

 

Så var det problemet løst, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Men etterhvert, så fikk jeg et problem. 

 

For jeg fikk etterhvert to kassadamer, som begge ville jobbe heltid. 

 

Og det var Linn Korneliussen og hu kusina til Hava og Sema. 

 

Og da, så sa distriktsjefen, (som vel var Jan Graarud, på den her tida). 

 

At kusina til Hava og Sema, skulle begynne å jobbe for butikksjef Frode, som vel da var butikksjef 

på Rimi Ljabru. 

 

Eller om det var Bøleråsen. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, Wenche Berntsen, hu ble friskmeldt igjen. 

 

Etter at hu tynne kassadama slutta, var det vel. 

 

Så Jan Henrik havna tilbake i kassa igjen en stund. 

 

Fram til han skulle i militæret cirka, vel. 

 

For LO ringte meg. 

 

For Wenche Berntsen må ha ringt LO. 

 

(For ellers så ville vel ikke LO ha ringt meg, mener jeg). 

 

Og en kvinnelig jurist, fra LO, fortalte meg det, (over telefonen), at selv om Wenche Berntsen 

hadde vært sykmeldt. 

 

Så måtte hu få tilbake nøyaktig de samme arbeidsoppgavene, som hu hadde hatt tidligere, når hu 

kom tilbake igjen, fra sykmelding, da. 

 

Og jeg syntes ikke at jeg kunne krangle med LO, om det her, liksom. 

 

For jeg trodde ikke at hu LO-juristen jugde, da. 

 

Når det gjaldt hva hu sa, om hvordan lover og regler var, i forbindelse med dette, da. 

 

For hu LO-juristen hørtes rimelig klar og oppegående ut, må jeg vel si. 

 

Og hu hadde liksom ikke en fiendtlig tone, (eller noe sånt), heller. 

 



Og de arbeidsoppgavene som det var snakk om. 

 

Det var vel heller ikke all verden. 

 

(Hvis jeg skal være ærlig). 

 

Dette var vel kanskje en krangel om hvem som skulle ta ukeblad-returen, eller noe sånt, tror jeg. 

 

(Uten at jeg husker det her i detalj, da). 

 

Og Jan Henrik, han hadde vel bare vært vikar, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg bare gjorde sånn som hu LO-juristen hadde forklart at det var, over telefonen, da. 

 

For jeg syntes at hu forklarte om hvordan det her var, på en grei måte, da. 

 

Og jeg hadde ikke lyst til å bryte noen lover heller, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at Wenche Berntsen hadde vært tilbake, fra sykmelding, i noen måneder, vel. 

 

Så ville Jan Graarud, at hu skulle begynne, som ny assistent, på Rimi Ryen, (husker jeg). 

 

For Wenche Berntsen hadde vel 'babla' om at hu ville begynne i en ny butikk, på assisterende 

butikksjef-båtturen, i 1999, antagelig. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så sa jeg det, til Jan Graarud. 

 

At Wenche Berntsen heller burde begynne i en stor butikk. 

 

For jeg syntes at Wenche Berntsen var litt vanskelig, å samarbeide med, da. 

 

Så jeg tenkte det, at hvis hu begynte i en liten butikk, (som Rimi Ryen), så ville aldri butikksjefen 

der, få kontrollen, da. 

 

Men hvis Wenche Berntsen jobba, i en stor butikk. 

 

Så ville det være minst to andre ledere, som jobba heltid, i den butikken. 

 

Og da ville det ikke vært en mot en, hvis Wenche Berntsen var vanskelig, da. 

 

For da ville det kanskje vært to mot en. 

 



Hvis begge de to andre lederne mente at Wenche Berntsen var vanskelig, da. 

 

Så kunne de tatt dette med distriktsjefen. 

 

Men hvis Wenche Berntsen kun hadde vært en av to ledere. 

 

Så ville det vært vanskelig for den andre lederen, (Kirsten Sørhagen), å forklare, ovenfor 

distriktsjefen, hvor vanskelig, (eller ikke vanskelig), som Wenche Berntsen var, da. 

 

For jeg var ikke sikker på hvor vanskelig, som andre folk mente, at Wenche Berntsen var, da. 

 

(For distriktsjefen min, på Rimi Nylænde, fra oktober til desember 1998. 

 

Nemlig Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu sa om Nordstrand-Hilde og Wenche Berntsen, (husker jeg), når jeg klagde litt over dem, vel. 

 

At: 'Det er flinke jenter'. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg hadde mine mistanker, om at hu var vanskelig, da. 

 

Uten at jeg klarer å huske nøyaktig hva det gikk på nå. 

 

Så derfor så foreslo jeg for Jan Graarud, at det ville vært bedre å sende Wenche Berntsen til en stor 

butikk, da. 

 

Og da, så sa Jan Graarud, til Wenche Berntsen, (husker jeg at Wenche Berntsen sa til meg, da hu 

kom i butikken igjen, etter møtet, med Jan Graarud). 

 

At: 'Jeg trodde at det var Rimi Manglerud, som du sa, at du hadde lyst til å begynne å på'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så begynte Wenche Berntsen å jobbe som ny assistent, på Rimi Manglerud, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 



 

Kapittel 63: Enda mer fra Rimi Nylænde 

 

Et stykke ut på nyåret, i 1999, (må det vel ha vært). 

 

Så fikk vi svaret på våre deltids-kasserer-problemer, på Rimi Nylænde. 

 

Ida hadde nemlig en venninne, som het Ragnhild, (fra Sørlandet), som hu dro med seg, til Rimi 

Nylænde, da. 

 

Og som jeg ansatte, som deltidshjelp, i kassa, da. 

 

Ragnhild var ei pen blondinne, (må man vel si), med en litt sjarmerende sørlandsdialekt da, (må 

man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo som mål, å liksom komme meg på bølgelengde, med de ansatte, på Rimi Nylænde. 

 

Så derfor hadde jeg som taktikk, å prøve å være litt kompis liksom da, med de ansatte. 

 

(For jeg var redd for at de skulle slutte og sånn, da. 

 

For det var oppgangstider, på den her tiden. 

 

Så ikke så mange folk ville jobbe i butikk, da. 

 

Så hvis jeg ikke behandla de ansatte pent, så kunne jeg risikere å måtte jobbe fra klokken syv om 

morgenen til klokken ni om kvelden, hver dag, da). 

 

Så jeg gjorde noe som jeg huska at Magne Winnem hadde gjort en gang, mens han jobba, som 

butikksjef, på Rimi Munkelia. 

 

(I 1992 eller 1993, vel). 

 

Nemlig at han kjørte alle medarbeiderne hjem, etter jobb, (en lørdag), da. 

 

Så jeg husker cirka hvor alle medarbeiderne, på Rimi Nylænde, (fra den her tida), bodde, enda da. 

 

For jeg pleide ganske ofte å kjøre dem hjem etter jobben, da. 

 

Nordstrand-Hilde hu bodde et sted mellom Lambertseter og Nordstrand der, liksom. 

 

Og Jørn, han bodde først på Skullerud og så på Ullevål, vel. 

 

Og Benny og Ida, de bodde ut mot Kolbotn der cirka, (vil jeg si). 

 

Sånn at man måtte kjøre Mosseveien vel, (hvis jeg husker det riktig). 



 

Og Ingunn, hu bodde noen hundre meter nedenfor Rimi Munkelia. 

 

(Ned mot et ganske stort kryss, hvor det vel er en avkjøring til Skullerud, eller noe sånt. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og han berberen, (som Jan Henrik sa at hadde prata om ei ko, i kassa). 

 

Han bodde liksom en del nærmere fjorden, fra ved Mortensrud der, da. 

 

(Eller Klemetsrud, som det vel fortsatt pleide å bli kalt, på den her tida. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Ragnhild fra Sørlandet, da. 

 

Hu bodde på enten Smestad eller Slemdal. 

 

(Noe sånt). 

 

På Oslo Vest, da. 

 

Og jeg pleide ofte å kjøre Ringveien, (altså ring 3), til og fra jobben, da. 

 

Så når jeg skulle kjøre hu Ragnhild fra Sørlandet hjem, da. 

 

Så var det bare å kjøre Store Ringvei liksom, da. 

 

Litt lengre enn til Sinsenkrysset, hvor jeg pleide å ta av, når jeg skulle til eller fra jobben, da. 

 

Og en gang, så tok jeg av Ringveien ved Bryn Senter, (av en eller annen grunn), med hu Ragnhild 

fra Sørlandet i bilen, da. 

 

(Kanskje hu skulle ned til sentrum. 

 

Noe sånt). 

 

Og da, så hadde jeg brent en CD, med noen nye mp3-er, som jeg hadde lastet ned eller fått tilsendt, 

av folk jeg chattet med osv., da. 

 

Og akkurat da jeg tok av fra Ringveien og kjørte ned mot Bryn-senteret der, da. 

 

Så begynte en sang, som heter 'Bobby Brown', med Alex Rosen. 

 

Og da bare smalt det fra hu Ragnhild fra Sørlandet, da. 



 

At: 'Han der har søstera mi ligget med'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men etterhvert, så ba hu Ragnhild fra Sørlandet meg, om å ikke spre det hu hadde sagt, da. 

 

Om at søstera hennes hadde hatt liggi med Alex Rosen. 

 

Så jeg fortalte vel ikke om det her til noen, tror jeg. 

 

(Ihvertfall ikke på den her tida, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Ragnhild fra Sørlandet, hu var forresten litt som et mareritt, å ha i bilen noen ganger, (må jeg 

vel si). 

 

For hu var liksom litt som hu Hyacinth Bucket, i den britiske komedie-serien, da. 

 

For hu Ragnhild fra Sørlandet, hu satt liksom sånn og kritiserte hvilket gir jeg kjørte i, og sånn, da. 

 

Så jeg ble kanskje litt irritert, når jeg skulle kjøre hu Ragnhild fra Sørlandet enten hjem eller til Oslo 

City, (hvor hu ville gå av ihvertfall en gang, husker jeg). 

 

Så jeg kjørte kanskje litt ekstra fort, de gangene hu satt på, da. 

 

(Siden hu var så irriterende, da). 

 

Så en gang, så holdt jeg på å kjøre ned noen fotgjengere nesten, (som til og med hadde en 

barnevogn), på veien fra Carl Berner til Oslo City, (ikke så langt unna den falleferdige bygården 

hvor Lill Beate Gustavsen og Pia fra Korea bodde, det første året, som jeg bodde, i Oslo), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så la jeg merke til det, at hu Ragnhild fra Sørlandet, liksom fikk noe slags raseriutbrudd, 

(eller noe), i butikken. 

 

Og jeg skjønte at det var et eller annet, da. 

 

Så derfor, så ringte jeg til butikken, fra bilen, på vei hjem, (var det vel). 

 



Og ba om å få prate med hu Ragnhild fra Sørlandet, da. 

 

Og da gjorde jeg det klart, at jeg prioriterte jobben, da. 

 

I tilfelle det utbruddet hennes kom av at jeg ikke sjekka henne opp, (eller noe). 

 

Og jeg lovte henne også at hu skulle få lære tippinga etterhvert, (siden vi skulle få tipping, da). 

 

I et forsøk på å roe ned hu Ragnhild fra Sørlandet litt, da. 

 

For det virka for meg, som at hu var rimelig lei, da. 

 

Men hu slutta vel ikke så lenge etter det her, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som både Ragnhild fra Sørlandet og Kristin, var på jobb. 

 

Så dukka Henning Sanne, (som hadde slutta i Rimi, et år eller to, før det her, vel), plutselig opp, i 

kjelleren, på Rimi Nylænde der, da. 

 

Og lurte på hva som foregikk. 

 

Siden det plutselig jobba så mange pene blondinner, på Rimi Nylænde, da. 

 

Mens han nevnte Ragnhild, og vel også så på den faste sprettrumpa, (eller hva man skal kalle det), 

til hu unge Kristin, (som da vel var på vei inn heisen, med noe frukt, eller noe sånt, da). 

 

Men hvorfor Henning Sanne begynte å blande seg opp i det her. 

 

Og hva han plutselig gjorde, nede i kjelleren, på Rimi Nylænde. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 64: Kamerater på flyttefot 

 

En gang i løpet av 1997, (tror jeg at det må ha vært), så flytta Magne Winnem fra Bergkrystallen til 

Spikkestad. 

 

Kneet mitt var ikke helt bra igjen etter operasjonen, (det var ihvertfall ikke like sterkt, mener jeg å 

huske). 

 

Men jeg hjalp til likevel, da. 

 

Siden Magne Winnem hadde spurt meg om jeg kunne hjelpe, da. 

 

Det var også noen andre 'hjelpe-kamerater' der, som jeg ikke kjente. 

 

Men som vel antagelig var Røyken-folk, da. 

 

Han ene var sammen med ei ganske sprek og ung dame fra Mexico, (husker jeg). 

 

Og Magne Winnem reagerte på at jeg gikk i noen dyre skinnsko, fra Bianco sko, vel. 

 

Som ble seende litt stygge ut, etter den her flyttingen, da. 

 

Men jeg hadde vel muligens fått en ankelskade, eller noe, like før det her, mens jeg spilte fotball. 

 

For jeg tråkka over en eller to ganger mens jeg spilte sammen med 'Tom-gjengen', på 

treningsbanene på Åråsen, (på den her tida), husker jeg. 

 

Og jeg forklarte at når jeg brukte de skoene, så merka jeg ikke så mye til den ankelskaden, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så da ofret jeg heller de fine skoene litt da, for å si det sånn. 

 

Siden jeg vel nesten syntes at jeg måtte hjelpe til, med den her flyttingen, siden Magne Winnem 

hadde bedt meg om det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem hadde leid en ganske stor varebil, (som flyttebil), da. 

 

Og vi stoppet ved McDonalds, langs E18, mellom Oslo og Drammen. 

 



Og Magne Winnem spanderte et måltid fra McDonalds på meg, (og sikkert også de andre flytte-

hjelperne, da), husker jeg. 

 

Magne Winnem fortalte også at det eneste 'aber-et', ved denne villaen, som han hadde kjøpt seg, i 

Spikkestad. 

 

Det var at det lå et hus, med leiligheter for sosial-klienter, som nærmeste nabo, (mer eller mindre, 

ihvertfall). 

 

(For Elin og Magne Winnem hadde jo en ung datter. 

 

Og de fikk også seinere en sønn, mens de bodde, i Spikkestad). 

 

Men jeg leste på nettet, (eller om det var i et online avisarkiv), for et par år siden vel, at det sosial-

klient-huset brant ned, for noen år siden, og at en eller flere sosialklienter brant inne der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter flyttinga så fikk jeg sitte på med en av Magne Winnem sine kamerater, (som jeg ikke kjente 

fra før), inn til Oslo. 

 

Og jeg hadde vel spurt under flyttinga, om det var noen som skulle være med, å se Vålerenga spille, 

på Bislett. 

 

(Noe sånt). 

 

Siden det her vel var en søndag og siden jeg jo var tippeansvarlig, på Rimi Bjørndal, så hadde jeg jo 

kommisjonærkort fra Norsk Tipping, og fikk to gratisbilletter, til alle seriekampene, i Norge, (hvis 

jeg ønsket det), da. 

 

Og han 'Magne Winnem-kameraten', han ble med for å se på fotballkamp, da. 

 

På Bislett, da. 

 

(På samme måte som at jeg også dro med han Nicklas, fra Bakers og Ayia Napa, på fotballkamp, på 

Bislett, en gang, et år seinere, eller noe sånt). 

 

Selv om jeg syntes at han Magne Winnem-kameraten var litt upersonlig. 

 

(Og muligens litt kjedelig, vel). 

 

Så det er ikke sånn at jeg husker så mye om han andre 'Oslo-kameraten' til Magne Winnem, (for å si 

det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

David Hjort, han fikk seg etterhvert en Rimi-leilighet, ute ved Billingstad, (husker jeg). 

 

Nesten med IKEA som nabo, da. 

 

Like ved der faren min hadde vært medeier, i en møbelbutikk, på 80-tallet, (som jeg vel har skrevet 

om, i Min Bok). 

 

Og i den Rimi-leiligheten, så bodde også han samboer, (som begynte å jobbe som kasserer, på Rimi 

Nylænde), husker jeg. 

 

Nemlig Linn Korneliussen, da. 

 

Og jeg husker det, at på 17. mai 1999, (må det vel ha vært). 

 

(For dette var den 17. mai-en, som Galatasaray vant en Europa-cup, husker jeg. 

 

For noen tyrkere hadde hatt et slags 17. mai-tog, i Oslo og, husker jeg. 

 

At jeg leste om, i Aftenposten, eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg leste på nettet nå, at Galatasaray vant UEFA-cupen, i år 2000. 

 

Så det må vel ha vært 17. mai år 2000 da, som jeg feira 17. mai ute hos David Hjort og Linn 

Korneliussen, ute på Billingstad. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og fra den 17.mai-feiringa, på Billingstad. 

 

Så husker jeg det, at David Hjort mangla noe greier, for noe grilling der. 

 

Og da sa jeg det, at jeg kunne kjøpe de tinga, på bensinstasjonen der, da. 

 

For jeg kjeda meg vel litt, da. 

 

(Og da mora mi døde, så fikk Pia, Axel og jeg, hver utbetalt cirka 115.000 kroner, (var det vel). 

 

Siden mora mi hadde hatt noe slags livsforsikring, (som jeg ikke hadde visst om), da. 

 

Og det var første gangen at jeg liksom fikk mye penger på kontoen, da. 



 

Så jeg spanderte litt her og der, da. 

 

Og kjøpte mye klær og data-ting og sånn, da). 

 

Og David Hjort, han sendte Linn Korneliussen, sammen med meg, for å kjøpe de grill-tingene, da. 

 

Som jeg måtte legge ut for, da. 

 

(Og som jeg vel aldri fikk tilbake). 

 

Og inne på bensinstasjonen på Billingstad der. 

 

Så stod det en kar i kilt, husker jeg. 

 

Og Linn Korneliussen mente at det var mote, å gå med skjørt, for menn, da. 

 

Og da svarte jeg vel det, at uansett hvor mote det ble, så ville ikke jeg ha gått sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter grillinga, så satt 10-12 stykker av oss vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Inne i leiligheten til Linn og David. 

 

Og David Hjort vaska som en gal, husker jeg. 

 

Selv om festen hadde begynt. 

 

Og David Hjort, han var ofte rimelig stressa. 

 

Så det kameratskapet vi hadde, det var rimelig overfladisk, da. 

 

Det var aldri sånn at jeg fortalte til David Hjort at jeg var fra Berger og Larvik, for eksempel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

For David Hjort var alltid rimelig stressa, da. 

 

Og han hadde så mange kjente. 

 

Så det var mer sånn at David Hjort og jeg var bekjente enn kamerater, (vil jeg si). 

 

Og jeg hadde jo vært sjefen, til David Hjort, på Rimi Bjørndal. 

 

Og jeg hadde jo lært David Hjort litt om internett, osv. 



 

Så det var mer som at jeg var David Hjort sin mentor, (eller noe sånt), enn kamerat, må man vel si. 

 

Og David Hjort pleide alltid å kalle meg, (på irc, osv.), for sin 'guru' og sånne ting, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort han hadde et videokamera, på den her festen, husker jeg. 

 

Og jeg følte meg vel litt utafor, (siden jeg vel var den eneste butikksjefen der, osv.), så jeg begynte å 

filme fra festen da, (for å ikke bare sitte der og se dum ut, liksom). 

 

Og Alex fra Rimi Sinsen, han dukka opp på den her festen, sammen med en kamerat, og to damer 

fra Litauen, (eller noe sånt), vel. 

 

Og de damene ble det vel sagt om, at var horer, (tror jeg). 

 

Så hva Alex, (som var assistent, på Rimi Sinsen), gjorde sammen med to horer fra Baltikum. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så forflytta festen seg, til Oslo sentrum. 

 

Og jeg ringte vel Axel, i taxien inn til Oslo. 

 

(Noe sånt). 

 

For å høre om han skulle være med å feste, da. 

 

Og det ble til det, at jeg møtte Axel, sjefen hans Peter, (en danske med mørkt hår, som vel var 10-15 

år eldre enn Axel), og ei servitør-dame. 

 

På utestedet Seamen, ved Saga kino. 

 

(Hvis ikke det her var en annen gang, da). 

 

Peter og Axel gikk ihvertfall tidlig hjem. 

 



(For de leide en leilighet sammen, i Frogner/Majorstua-området, da). 

 

For hu servitør-dama, hu helte en halvliter, over hue, på Peter, inne på Seamen der, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Etter at hu først hadde fortalt meg, at hu bare viste fram kløften sin, og så fikk hu mye driks, som 

servitør-dame, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg møtte også Axel en annen gang, som jeg var ute med David Hjort, (og hans kamerat Erik Dahl, 

fra Rimi Ljabru og Bjørndal), husker jeg. 

 

Og da, så satt det ei dame, på fortauet, i Universitetsgata, (var det vel). 

 

Ei dame i begynnelsen av 20-årene vel, som var full, da. 

 

Og da dro Axel bare med henne inn i en drosje, (husker jeg). 

 

Etter å ha først pratet strengt til henne. 

 

For hu dama ville først ikke bli med han, da. 

 

(For de kjente vel ikke hverandre engang, tror jeg). 

 

Og så dro Axel til Slemdal vel, (hvor han leide et rom, i leiligheten til en kamerat av seg, som hadde 

en far, som bodde i Nevlunghavn vel, og som vel ble kalt 'Majoren', (eller noe), og som bestemor 

Ingeborg også kjente da, husker jeg). 

 

Hvor Axel ihvertfall bodde, sommeren 2002, (husker jeg). 

 

For jeg hentet nemlig Axel, på Slemdal, (med Pia og Daniel i bilen, som var en leiebil), når vi skulle 

i bestemor Ingeborg sin 85-års dag, i Nevlunghavn, sommeren 2002, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ikke lenge etter det her, (17. mai 2000), så flytta David Hjort tilbake til Bjørndal, (husker jeg). 

 

Like ved der Vanja Bergersen hadde bodd, da jeg begynte å jobbe, som assisterende butikksjef, på 

Rimi Bjørndal, i 1996. 

 

(Ikke så langt unna Karma Thasi Ling og Therese Guliksen der, osv). 

 



Og da hjalp jeg David Hjort å flytte, husker jeg. 

 

Og jeg kjørte en del esker for han, til Bjørndal, med Sierra-en min da, (husker jeg). 

 

Og jeg var på Bjørndal før David Hjort og dem. 

 

Så jeg parkerte bilen min utafor terrasseblokken hvor han bodde, da. 

 

Og venta der i en halvtime, (eller noe sånt), på at David Hjort og Roger og dem, skulle dukke opp 

der, da. 

 

For Roger flytta vel også inn i den leiligheten, da. 

 

Sammen med David Hjort. 

 

Og også sammen med Linn Korneliussen da, (som ikke så lenge etter det her flytta til Bergen, vel). 

 

Så jeg måtte finne enda en ny heltids-kasserer, på Rimi Nylænde, da. 

 

Og det ble ei dame, fra Sri Lanka, (eller noe sånt), som het Inthu, vel. 

 

(For hu var den eneste som vi viste om, som ville jobbe der, da. 

 

Og dette var ei dame i 30-40-årene vel, som var ganske voksen og pliktoppfyllende, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at da David Hjort skulle flytte tilbake til Bjørndal. 

 

(Noe som må ha skjedd mellom 17. mai 2000 og sommerferien år 2000. 

 

For David Hjort fikk meg til å bli med på Arvika-festivalen, sommeren år 2000. 

 

Og da kjørte jeg dit med Linn Korneliussen, David Hjort, Erik Dahl og Kristian fra Rimi Ryen, i 

bilen, husker jeg). 

 

Så 'babla' David Hjort om at han trengte vaskemaskin, (husker jeg). 

 

Og da hadde jeg en vaskemaskin stående, på terrassen. 

 

Nemlig mora mi sin gamle vaskemaskin. 

 

For jeg hadde jo snakka med han som var vaktmester, i Rimi-bygget, da jeg flytta inn der, i 1996. 

 

Nemlig Jan Terje Syvertsen, (het vel han). 

 



(Under visningen, da). 

 

Om at det ville vært artig å hatt en vaskemaskin der. 

 

(Og dermed sluppet å bruke vaskekjelleren, da). 

 

Så jeg fikk vaskemaskinen til mora mi, da. 

 

For jeg hadde denne samtalen, (i 1996), med vaktmester Syvertsen, i bakhue, da. 

 

Under den her 'ryddingen' til Pia, i Drøbak, da. 

 

Som viste seg å være at vi skulle fordele innboet, etter mora mi, da. 

 

Men for å få den vaskemaskinen til å virke, i Rimi-leiligheten min. 

 

Så måtte jeg ha kontaktet rørlegger, da. 

 

(Mener jeg å huske at han vaktmesteren sa, da jeg flytta inn i Rimi-bygget der, i 1996, da. 

 

Men jeg var ikke så våken, under den innbo-delings-seansen, til søstera mi, i Drøbak. 

 

For Pia hadde jo sagt at vi skulle rydde der. 

 

Så det tok litt tid før jeg skjønte at det Pia mente med å rydde, det var å fordele innboet, etter mora 

mi. 

 

Så jeg var litt sløv under den her dele-seansen, til søstera mi, da). 

 

Og onkel Martin, han hadde også blitt invitert av søstera mi, til å være med, på den her dele-

seansen, da. 

 

Og han fikk vel et kjøleskap, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Og også en karaffel osv., vel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Men Axel var ikke med, på den her dele-seansen, (etter mora mi), av en eller annen grunn. 

 

Men onkel Martin hjalp meg, (som var litt trøtt under den her seansen), å flytte mora mi sin 

vaskemaskin, opp på terrassen min da, på St. Hanshaugen. 

 

For onkel Martin hadde tilhenger da, (var det vel). 

 

Og etter det her, så ble det bare sånn, at den vaskemaskinen, den ble stående, på terrassen min, i 

noen måneder, etter det her, da. 

 

For jeg hadde egentlig ikke plass til den vaskemaskinen, i hybelleiligheten min, da. 

 

(Fant jeg ut). 

 



Så jeg fortsatte bare å bruke vaskekjelleren, som før, da. 

 

(Selv om jeg hadde fått den gamle vaskemaskinen til mora mi, da). 

 

Så da David Hjort babla om at han trengte en vaskemaskin. 

 

(Til å ha i leiligheten sin, på Bjørndal). 

 

Så sa jeg til han det, at han kunne få mora mi sin gamle vaskemaskin, da. 

 

Som stod på terrassen min, i Rimi-bygget. 

 

Og på den her tida, så hadde Roger, (fra Sagene), tatt på seg det oppdraget, å være sjåfør, for en 

jente-russebuss. 

 

Så David Hjort og Roger, de dukka opp med den russebussen da, for å hente den vaskemaskinen, 

(husker jeg). 

 

Og jeg hadde vel da nettopp lasta ned en mp3 som het 'Bønda fra Nord', med Racer, (som vel 

egentlig var DumDumBoys vel). 

 

For jeg syntes at det var morsomt at Norge skulle være med i fotball-EM, da. 

 

(For den sangen var Norges offisielle fotball-EM sang, da). 

 

Så jeg husker at spilte den sangen for David Hjort og Roger fra Sagene, da. 

 

Når de var hos meg, (på St. Hanshaugen), for å hente den vaskemaskinen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så den vaskemaskinen til mora mi, den havna altså hos David Hjort, og dem, på Bjørndal, da. 

 

Hvor den ble kjørt til, i en russebuss, for rødrussdamer da, (var det vel). 

 

Uten at jeg husker hvilken skole, som den russebussen var fra. 

 

Men Roger, (fra Sagene), han hadde det vel kanskje morsomt, i den jobben. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 



 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 65: Mer fra høsten 1999 

 

Etter at mora mi døde, høsten 1999, så ble det bestemt, (av Jan Graarud og meg), at jeg ikke skulle 

være med på hele det årlige butikksjef-seminaret, på Storefjell. 

 

(Siden dette var så kort tid, etter at mora mi døde, da. 

 

Så det passa kanskje ikke for meg, å være med på for mye fyll og spetakkel, liksom da). 

 

Så det holdt hvis jeg var der på fredagen da, sa Jan Graarud. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg kjørte opp til Storefjell da, tidlig på fredagen, da. 

 

Jeg hadde ikke kjørt opp til Geilo før. 

 

Men jeg hadde sjekket veien på nettet, (eller noe sånt), da. 

 

Og det var bare å kjøre av E18, ved Sandvika, vel. 

 

Og så kjøre videre til Hønefoss. 

 

Og så bare kjøre oppover Hallingdalen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Det vil si forbi Vassfaret osv., hvor vi egentlig skulle ha dratt på klassetur, i niende klasse, vel. 

 

Men som klasseforstander Aakvåg avlyste, vel. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Det var litt morsomt å kjøre bil oppover Hallingdalen. 

 

Jeg kjørte et stykke bak en bil, som nesten var en veteranbil, vel. 

 

Før den bilen stoppet langs veien, da. 

 

Det var første gang jeg kjørte oppi 'Dalom', så jeg likte ikke å kjøre forbi og sånn, da. 

 

Så derfor kjørte jeg et stykke bak den bilen. 

 



Og jeg husker også at jeg så forlatte hus, som jeg tenkte at det kanskje hadde vært artig å eie. 

 

Det får en til å tenkte liksom da, å se sånne forlatte hus, langs veiene. 

 

(Syntes nå jeg, ihverfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjørte innom Rimi, da jeg kom til Geilo. 

 

Og jeg veit ikke om butikksjefen der, var med på seminaret, eller ikke. 

 

Seminaret var ihvertfall for et par hundre butikksjefer vel, fra Østlandet, da. 

 

Og da jeg kom opp til Storefjell høyfjellshotell. 

 

Så syntes jeg det var så dumt. 

 

For omtrent det eneste som foregikk der. 

 

Det var at Blomster-Finn var der. 

 

Og så måtte vi gjøre masse meningsløse greier, som Blomster-Finn fant på, i grupper, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Før det ble utdelt øl og sånn. 

 

Og Jan Graarud prøvde vel å få meg til å drikke en øl eller to, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Men jeg skulle jo kjøre hele veien tilbake til Oslo. 

 

Så det måtte han da ha skjønt, at ikke var aktuelt. 

 

Så hva han tenkte på, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien tilbake til Oslo. 

 

Så kjørte jeg innom en beninstasjon, husker jeg. 

 

Som lå ved Geilo der, da. 

 



(Hvis det ikke var Gol, da). 

 

Og en som skulle kjøre nordover, spurte om det var is på veien, husker jeg. 

 

Så jeg tenkte at det var vel det som var normen, på den her bensinstasjonen, å spørre om sånt, da. 

 

Så jeg spurte hu bensinstasjon-dama hvordan det var sørover, da. 

 

Men jeg fikk vel ikke noe klart svar, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien tilbake til Hønefoss, så tror jeg at jeg muligens sovna litt ved rattet. 

 

For jeg var så trøtt. 

 

Jeg husker ihvertfall at jeg lurte på om en bil kjørte forbi meg kjempefort, og så ble borte. 

 

Men det er mulig at dette var noe jeg drømte. 

 

(Hvem vet). 

 

Jeg sleit ihvertfall skikkelig med å holde meg våken, husker jeg. 

 

Og fjernlysa på bilen, de var vel også i ustand, (eller noe), tror jeg. 

 

For jeg var mest vant til å kjøre, inne i Oslo, da. 

 

Så jeg fikk aldri helt dreisen på de fjernlysa, på den bilen, noen gang, (må jeg innrømme). 

 

Eller jeg glemte muligens hvordan de virka, mellom hver gang jeg brukte dem, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men det er mulig at de var i ustand, og. 

 

Men jeg husker at jeg ihvertfall fikk dem til å virke en gang, på den bilen. 

 

Men den bilen, den var mye på verksted, for topplokket på motoren måtte byttes, (eller noe sånt), og 

det var bare begynnelsen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg kom tilbake til Oslo. 



 

Så skulle jeg jobbe på lørdagen, fra klokka 13, vel. 

 

For jeg pleide å sitte i kassa selv, på lørdagene. 

 

Etter at butikken hadde blitt rana, to-tre ganger, da. 

 

På noen måneder, i 1999. 

 

Så jeg tenkte det, at hvis jeg selv satt i kassa, på lørdagsettermiddagene. 

 

Så ville kanskje ranerne tenke seg om to ganger, før de rana butikken, da. 

 

Eller, det her var vel egentlig mest for å roe ned betjeningen. 

 

For det første ranet, i 1999, det var på Rimi Munkelia, (mener jeg å huske). 

 

Og da ringte butikksjef Thomas Kvehaugen meg derfra. 

 

Og han var nedfor, for han bekymret seg over hvordan de ansatte ville reagere, på det her ranet, da. 

 

Og det var jo oppgangstider, på den her tiden. 

 

Så det siste vi butikksjefene trengte, var jo ran, liksom. 

 

For vi hadde problemer, med å få tak i nok medarbeidere, fra før, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg skulle kjøre til jobben, på lørdagen. 

 

Så tuta noen på meg, på veien opp mot Sinsenkrysset, (husker jeg). 

 

Den veien som Sinsentrikken kjører i vel. 

 

Og da skjønte jeg det, at det ene dekket mitt var flatt, da. 

 

Så da svingte jeg av den veien, rett før Sinsen-krysset, og dro innom et dekkverksted, for å bytte til 

reservedekk, da. 

 

Et sted hvor jeg hadde bytta dekk før muligens. 

 

Det var et sted på Sinsen som noen innvandrere drev, vel. 

 

Og da jeg ringte assistent Stian Eriksen, og fortalte det, at jeg ble litt forsinka, siden det ene dekket, 

på bilen min, hadde punga. 

 

Så hørtes han rimelig sur og skuffet ut, (mener jeg å huske). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at regionsjef Jon Bekkevoll, han gikk bort til meg, og sa 'kondolerer', på et 

butikksjef-møte, i auditoriet, ved siden av kantina, på hovedkontoret til Hakon, (husker jeg). 

 

(Ikke så lenge etter at mora mi hadde dødd, da). 

 

Og det var også på den her tida sånn, at ei butikksjefdame hadde dødd, mens hu kjørte, fra Sverige 

til Norge. 

 

Og dette fortalte Jon Bekkevoll om, i det auditoriet, på Hakons hovedkontor da, (husker jeg). 

 

Og da gikk det en slags støy, gjennom forsamlingen, husker jeg. 

 

Som om at folk fikk sjokk, eller noe. 

 

Og liksom sa noen lyder, sånn halvveis i sjokk, (eller noe), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og distriktsjef Jan Graarud. 

 

Han fortalte meg også på jobben, at mora hans hadde fått brystkreft. 

 

Og så lurte han på om det var det mora mi også hadde hatt. 

 

Og jeg var forklarte at det var det, da. 

 

Også lurte Jan Graarud på om det brystkreft-greiene var fælt, da. 

 

Og da nikka jeg vel bare, (eller noe sånt). 

 

For jeg huska jo hvordan mora mi hadde sett ut, som død. 

 

For hu så jo ut som om hu var femti år eldre enn hu egentlig var, (eller noe). 

 

Siden trynet hennes var helt sånn forvrengt nesten, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

(Fra da søstera mi og jeg, dro til Moss sykehus, for å se den døde, da. 

 

Dagen etter at mora mi hadde dødd). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at den lørdagen, som Rimi Nylænde ble rana, for den andre eller tredje gangen, i 

1999. 

 

Så var jeg så lei, av å tenke på butikken, da. 

 

For jeg tenkte vel en del på det Thomas Kvehaugen hadde sagt da, om at betjeningen ble urolig, av 

disse ranene, osv. 

 

Og derfor så hadde jeg ikke lyst til å sitte hjemme, da. 

 

Jeg ville komme meg ut litt, liksom. 

 

Så da tre 16-år gamle damer, i Lørenskog. 

 

Ville at jeg skulle leke råner, og møte dem, ved Statiol-stasjonen, ved siden av Robsrudjordet Grill, 

(der hvor hu tremenningen min Anita, pleide å jobbe, på 80-tallet, og hvor Øystein Andersen og jeg 

noen ganger fikk gratis burgere). 

 

Så slo jeg til på det. 

 

For jeg måtte liksom komme meg ut døra da, syntes jeg. 

 

For jeg trengte litt avveksling, da. 

 

For jeg trengte å få noe annet å tenke på, enn ran, liksom. 

 

Så jeg møtte tre sånne seksten år gamle damer, som heller ikke hadde noe å gjøre vel. 

 

Utafor Statoil-stasjonen på Lørenskog, da. 

 

Og jeg bare såvidt hilste på de her damene. 

 

De spurte om jeg forventa å få gruppesex, husker jeg. 

 

Men jeg fortalte vel det, at det hadde vært ran på jobben, og at jeg bare trengte en unnskyldning, for 

å komme meg litt ut døra, liksom. 

 

Og det er mulig at jeg fikk en klem, eller noe. 

 

Noe sånt. 

 

Og en uke eller to seinere, så ville de her jentene, at jeg skulle hente dem. 

 

Ikke så langt unna Triaden-senteret der, hvor jeg pleide å jobbe, på begynnelsen av 90-tallet, (på 

OBS Triaden). 



 

Og så ville de bli med hjem til meg da, for å se på leiligheten min. 

 

(Selv om hu ene seksten år gamle dama da vel var byttet ut, med en femten år gammel HV-ungdom 

dame, vel. 

 

Fant jeg ut seinere. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu ene av disse tenåringsjentene. 

 

Ei som het Sara, vel. 

 

Hu kritiserte hvilken vei jeg kjørte, mellom Lørenskog og St. Hanshaugen, da. 

 

Jeg kjørte om en sidevei til Karl Johan, liksom. 

 

For jeg syntes at den veien var grei å kjøre, da. 

 

(For jeg pleide å kjøpe burger, etter jobben, på Burger King i Karl Johan, osv). 

 

Men det er mulig at en annen vei ville ha vært raskere, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vel hjemme hos meg, så dro jeg på videobutikken, ved siden av apoteket der. 

 

Og leide en Jim Carrey-film som het 'The Truman Show', vel. 

 

Som jeg lot de her jentene få se på, da. 

 

Og hu som var i undommens HV, hu lot jeg øve på adskillelse og sammensettelse, av AG-en min 

da, (husker jeg). 

 

Hu Sara, hu ville låne en joggebukse av meg, (husker jeg), av en eller annen grunn. 

 

Og selv om hu Sara bare var seksten år gammel, så hadde hu ei sånn fleskete hengerumpe, (husker 

jeg). 

 



Hu tredje, det var ei fin brunette, husker jeg. 

 

Og hu gikk med noen sko på seg inne, vel. 

 

Og hu liksom gjorde seg til litt da, (som at hu visste at hu var deilig), når hu skulle låne doen min 

osv., da. 

 

Og jeg sa fra til hu Zera, (Linda Woll, fra Halden), på irc, at hu brunetta med det lange håret og den 

slanke og smekre kroppen, hadde noen sko, som vel var ganske kule, da. 

 

Og hu Zera lurte vel på hvordan sko det her var, da. 

 

Og jeg fikk vel da telefonnummeret, til hu brunetta, av Sara, som jeg sendte en tekstmelding til, vel. 

 

Og så ga jeg vel det telefonnummeret videre, til hu Zera, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg har seinere lurt på, om hu pene brunetta, kan ha vært Marion Ravn. 

 

Ihvertfall så ligna hu litt, vil jeg si. 

 

Men det her tørr jeg ikke å si sikkert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og noen uker etter det her, så fikk jeg plutselig mellom 110.000 og 115.000 inn på kontoen min, 

(husker jeg). 

 

Og det var en slags livsforsikring, etter mora mi, husker jeg. 

 

Som søstera mi hadde prata om, da. 

 

Og da, så kjørte jeg bare litt rundt, siden jeg lurte på hva jeg kunne bruke penger på, seint på 

kvelden. 

 

Og hu Sara, (som noen ganger sendte tekstmeldinger til meg), hu ville at jeg skulle kjøpe 

'Californication'-albumet, til Red Hot Chili Peppers, til henne. 

 

Siden jeg fikk så mange penger, da. 

 

Og jeg kjørte til en bensinstasjon, ved Furuset, og kjøpte det albumet, (var det vel). 

 

Og da mener jeg at Kamal, fra Rimi Klemetsrud og Rimi Bjørndal, jobba på den bensinstasjonen, 

da. 

 

Men jeg sa ikke 'hei', (eller noe). 

 



For navnet hennes var skrevet litt annerledes vel, på navnskiltet hennes. 

 

Enn sånn som hu skrev det, da hu jobba på Rimi Bjørndal, da. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg kjøpte også et par kontantkort, til hu Zera, husker jeg. 

 

Siden jeg chatta så mye med henne da, på den her tida. 

 

Så jeg måtte nesten kjøpe noe til henne, syntes jeg. 

 

Selv om jeg aldri møtte henne i RL, (Real Life), som det ble kalt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg kjøpte meg også ting som ny mobil, og jeg oppgraderte PC-en min, og jeg kjøpte merkeklær, 

og sånn, for de her pengene, etter mora mi, da. 

 

Som varte i et år eller to, vel. 

 

Som jeg skal skrive mer om seinere. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 66: Mer om Cilla fra Bergen 

 

En gang så chatta jeg på message med ei som vanka på #quiz-show, som kalte seg for Cilla. 



 

Hu spurte meg om hvor gammel jeg var. 

 

Og jeg svarte vel at jeg var 27, da. 

 

(Eller hvor gammel jeg var, da). 

 

Men at jeg pleide å få høre at jeg så yngre ut. 

 

Og da svarte hu Cilla, at hu enten var 17 eller 18, og at hu også pleide å få høre, at hu så yngre ut. 

 

(Noe sånt). 

 

Det her ble jo litt dumt, men jeg lot ihvertfall hu Cilla få lov til å chatte, på #blablabla, da. 

 

Sammen med Glenn Hesler, Tosh fra Trondheim, Zera fra Halden og David Hjort, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som hu Cilla skulle til Oslo. 

 

Så ville hu møte meg da, (husker jeg). 

 

Dette kan vel ha vært våren 1998, (eller noe sånt). 

 

Mens jeg fremdeles jobba på Rimi Bjørndal. 

 

(Men det her husker jeg ikke helt sikker). 

 

Og jeg dro med David Hjort, for å møte hu Cilla aka. Janniche Fjellhaug, på Oslo S., da. 

 

Muligens fordi at hu Cilla hadde sagt at hu så så ung ut, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og David Hjort og jeg, vi møtte hu Cilla, etter at hu hadde gått av Bergenstoget, da. 

 

For hu skulle besøke noen andre karer, i Oslo, (var det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dagen etter, (eller noe), så dro David Hjort meg med på et diskotek, som ligger ved siden av 

Rockefeller, som heter John Dee. 

 



(Noe sånt). 

 

Og der var David Hjort sin kamerat Roger også, (mener jeg å huske). 

 

Og Cilla dukka også opp der, da. 

 

Sammen med en Majorstua-kar, som hu kjente, som kalte seg for 'Degos', på irc. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så husker jeg at Cilla var hjemme hos meg en gang, og lånte noen videokassetter, som 

jeg hadde tatt opp mange Åpen Post-episoder på, da. 

 

For både Cilla og jeg digga Åpen Post, da. 

 

Og jeg husker at Cilla mista en videokassett, i fortauet, i Waldemar Thranes gate, cirka ovenfor 

apoteket der, (var det vel). 

 

Og når jeg fikk tilbake de her filmene. 

 

Så virka ikke den ene videokassetten. 

 

Så det må nok ha vært fordi at hu Cilla mista den i fortauet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Cilla ville også møte Axel, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men Axel ville ikke møte Cilla, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Cilla hadde også ei venninne, som kalte seg for Fluxie, og som hadde sex med typen sin, en gang, 

hjemme hos Cilla, mens hu chatta, på #blablabla, (husker jeg). 



 

Cilla fortalte også en gang, at hu hadde ei kusine, som bodde i Oslo, og som var hore. 

 

Cilla sa at foreldra ikke kunne gjøre noe. 

 

For noen folk kom bare hjem til dem for å hente dattera, da. 

 

Jeg skrev da, at da burde foreldra flytte med dattera til USA, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Cilla sa også det en gang, at hu hadde blitt kjent med en av Degos sine dame-bekjentskaper, på 

Majorstua. 

 

Og Cilla sa at hu venninna til Degos, hu hadde fortalt henne det. 

 

At når hu sugde Degos og dem. 

 

Så hadde hu pikkene dems langt nedi halsen. 

 

For hu likte ikke å få sæd i kjeften da, (sa Cilla). 

 

Så hvis hu hadde pikkene dems langt nedi halsen, så slapp hu å smake på spermen, når det gikk for 

de her Majorstua-guttene, da. 

 

(Sa Cilla at hu venninna til Degos hadde sagt, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På #blablabla så hang det også noen ganger en kar som kalte seg for 'Wazted', (og som egentlig het 

Ove, vel), husker jeg. 

 

Og han syntes jeg at var litt artig, for han bodde på et sted som het Ågotnes, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo en farmor som het Ågot. 

 

(Nemlig bestemor Ågot). 

 

Og Wazted var visst kjent i hele Ågotnes, da. 

 

For en lørdag kveld, før han gikk og la seg, etter en fest. 

 

Så hadde han visst klippet av ledningen til de elektroniske kirkeklokkene, til kirka i Ågotnes, da. 

 



For å slippe å bli vekket av disse, mens han var fyllesyk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Ågotnes, det var visst ikke så langt fra Bergen, da. 

 

Og Ågotnes-folk, de blir visst kalt for striler, (som vel betyr bønder), av bergensere, sa Cilla en 

gang, forresten. 

 

Og en gang, så kjørte Wazted og noen kamerater, fra Ågotnes og til Nattlandsfjellet, i Bergen. 

 

For å besøke Cilla, da. 

 

En gang hu var aleine hjemme, vel. 

 

Uten at hu hadde bedt om besøk, vel. 

 

Så hva som egentlig skjedde da, det veit jeg ikke. 

 

For det her skjedde jo på Vestlandet, og jeg bodde jo i Oslo sentrum, på den her tida, (for å si det 

sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på slutten av 90-tallet. 

 

At jeg leste i Aftenposten, (må det vel ha vært), at bruk av hasj, ble avkriminalisert, i land som 

Tyskland og Storbritannia, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og samtidig, så var det folk på kanalen #Oslo, på irc, som reklamerte, (av en eller annen grunn), for 

fordelene ved å røyke hasj, da. 

 

Og som sa at hasj var mindre skadelig, enn alkohol og sånn, da. 

 

Og samtidig så kjeda jeg meg vel litt, på den her tida. 

 

Og jeg følte meg litt dum, for jeg hadde jo trodd at jeg skulle bli ny butikksjef, på Rimi Munkelia. 

 

Men så ble jeg istedet ny butikksjef, på den mindre butikken, Rimi Nylænde, da. 

 



Så jeg begynte jo å festrøyke igjen, på den her tida, (husker jeg). 

 

Og både Pia og Axel, de røyka hasj, (på den her tida). 

 

Jeg huska at Pia en gang, (rundt 1998, må det vel ha vært), i Tromsøgata, (på det andre stedet, som 

hu bodde der), lagde en joint. 

 

Og så røyka Axel hele jointen, uten at noen andre fikk tatt et trekk. 

 

Med bare magadrag, da. 

 

Så da ble jeg litt sjokkert over Axel, husker jeg. 

 

Og jeg skjønte heller ikke hvorfor Pia lot Axel røyke hele jointen hennes. 

 

Men vi prata vel om noe annet da, (mens Axel røyka den jointen), så det er mulig at Pia og Axel 

glemte seg bort, (eller noe sånt). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var jo også sånn, at tante Ellen i Sveits, hu var gammel hippie, da. 

 

Og da Pia og jeg, besøkte henne i Sveits, sommeren 1987. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så fortalte tante Ellen oss det, at hu dyrka noen slags frø, som hu fant i fuglefrø-poser, i hagen sin. 

 

Og så ble det til en slags mild type marijuana. 

 

Som hu pleide å sende i posten, til ei venninne i Danmark. 

 

Og da skreiv tante Ellen bare at det var urtete, på pakken, (som hu sendte til Danmark), husker jeg, 

at hu sa. 

 

Og da jeg var i militæret, så hadde jo lagfører Bricen, (på lag 2), mer eller mindre mobba meg, fordi 

jeg ikke hadde sett hasj engang, da. 

 

Så jeg tenkte at jeg måtte finne på noe spennende. 

 

For å komme over skuffelsen min. 

 

Over at jeg ikke ble butikksjef, på Rimi Munkelia, da. 

 

For jeg hadde vel sikkert fått et trekk, av en joint, en gang, hos Pia. 

 



Men jeg hadde aldri merka noe virkning, av hasj, da. 

 

Sånn som man kan lese om, i Ingvar Ambjørnsens oppvekst-bøker, (som 'Hvite Niggere', osv), som 

Cecilie Hyde lånte meg, på slutten av 80-tallet. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så jeg nevnte vel på #blablabla, da. 

 

At jeg var litt nysgjerrig på hasj, og at jeg tenkte at jeg kanskje skulle prøve det, for å finne ut 

hvordan det var. 

 

Og Cilla, hu sa vel det. 

 

(Enten da, eller en gang tidligere). 

 

At Degos kunne få tak i hasj. 

 

Så Glenn Hesler aka. Kazuya og meg. 

 

Vi ble enige om det, at vi skulle spleise på å kjøpe, fem gram hasj, da. 

 

Så jeg kjørte Sierra-en min bort til Majorstua. 

 

Og møtte en kamerat av Degos, ikke så langt unna videobutikken, like før Majorstuakrysset der 

liksom. 

 

Hvis man kjører vestover. 

 

Og han kameraten til Degos, han viste meg hvor jeg skulle kjøre. 

 

Og så møtte vi en kar ved ringveien, vel. 

 

Som kameraten til Degos kjøpte hasj av da. 

 

For mine penger, vel. 

 

(Nemlig 500 kroner, da). 

 

Og da reiv vel han kameraten til Degos av litt hasj, som han liksom fikk selv, da. 

 

(Hvis ikke han kjøpte hasj til seg selv og, da). 

 

For Degos og dem pleide å røyke litt hasj, mens de så på Torsdagsklubben, på TV, fortalte han 

kameraten til Degos, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



(Jeg var forresten også hjemme hos Degos en gang. 

 

Etter at jeg ble butikksjef, vel. 

 

For Cilla sa vel på irc, at jeg var invitert dit, da. 

 

Og Degos bodde i en leilighet, ovenfor brannstasjonen, på Majorstua, husker jeg. 

 

(For jeg parkerte Sierra-en min litt sånn nonsjalant foran brannstasjonen der, mener jeg å huske. 

 

Mens det var snø, tror jeg. 

 

For jeg var ikke så flink til å finne parkeringsplasser, i Oslo. 

 

Og jeg hadde ikke tenkt å være på besøk hos Degos, og vennene hans, så lenge, da). 

 

Og på veggen, så hadde foreldrene til Degos, (som ikke var hjemme vel), de hadde et maleri som 

var malt for å se ut som et fotografi, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det jeg så gjorde. 

 

Det var at jeg på en fredag, (var det vel), som jeg hadde fri. 

 

Så dro jeg ut til Axel, (som var aleine hjemme), på Vestre Haugen, da. 

 

For jeg visste jo det, at Axel hadde røyka en joint, ved kun å bruke magadrag. 

 

Selv om dette var i 1999, vel. 

 

Og Axel bare var 18 år, da. 

 

Så jeg tok med noe hasj, og kjørte til Vestre Haugen, da. 

 

(Etter å ha først ha avtalt med Axel, da). 

 

Og på bensinstasjonen, på Vestre Haugen, så kjøpte jeg også en tobakkspakke, da. 

 

Sånn at Axel kunne lage en joint, da. 

 

Og jeg hadde også med en flaske vin, (husker jeg). 

 

For jeg hadde vel avtalt med Axel, å ta med en flaske rødvin, som jeg hadde stående, i stue-reolen 

min, da. 

 



(Muligens den vinflaska som jeg vant, i appelsinkonkurransen, (til Norgesfrukt), med Rimi 

Nylænde. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel hadde bestilt en sterkt krydret pizza, husker jeg. 

 

Som han ikke hadde spist opp alt av, da. 

 

Og som han bydde på restene av, da. 

 

Mens han lagde en joint, da. 

 

Og vi drakk vel også opp den flaska med rødvin, som jeg hadde med, (mener jeg å huske). 

 

Og etter at jeg hadde røyka cirka halvparten, av den jointen, som Axel lagde. 

 

Så husker jeg det, at musikken, på radioen, (som Axel hadde skrudd på), ble som den fineste 

sangen, som jeg noen gang hadde hørt, cirka. 

 

For det var liksom sånn, at jeg plutselig hørte musikken mye tydeligere, og sånn, da. 

 

Og at musikken liksom gikk veldig tregt, da. 

 

Men jeg hørte musikken på en helt annen måte, da. 

 

Og jeg klarte ikke å høre hvilken sang det var. 

 

Men den sangen varte liksom veldig lenge, da. 

 

Og den sangen var liksom kjempefin, da. 

 

Og jeg hørte liksom hver eneste tone, i den sangen, veldig klart, da. 

 

Så det her var jo rimelig spesielt, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hørte på den sangen, så sovna jeg, på sofaen, i stua til Axel og dem, husker jeg. 

 

Og så våkna jeg noen timer seinere og var veldig tørst da, (husker jeg). 

 



Jeg så at Axel hadde lagt seg på det ganske lille gutterommet sitt der. 

 

Og at vasken der, var full av oppvask, da. 

 

Så det frista ikke å fylle et glass med vann der. 

 

For det gikk ikke an å flytte springen, for stabelen med oppvask var så høy, da. 

 

Og jeg ville ikke vekke Axel, ved å velte den oppvask-stabelen, da. 

 

Og jeg hadde ikke lyst til å drikke fra baderomskrana dems heller. 

 

Det hadde blitt litt spesielt, syntes jeg. 

 

Så jeg gikk ut en tur, da. 

 

For jeg tenkte at jeg kunne gå til den bensinstasjonen, på Vestre Haugen, (der hvor jeg hadde kjøpt 

den tobakkspakka, dagen før), og kjøpe meg noe å drikke, da. 

 

Men på veien, til bensinstasjonen, så gikk jeg forbi Sierra-en min, da. 

 

Som stod parkert på en parkeringsplass der, da. 

 

Og da ble det bare sånn, at jeg starta bilen, og kjørte til bensinstasjonen, da. 

 

Og kjøpte meg noe å drikke der, da. 

 

Men da jeg kjørte tilbake igjen, til borettslaget til Axel der. 

 

(En kjøretur på et minutt eller to, kanskje). 

 

Så så jeg det, at en politibil, kjørte med lysene av, rett bak meg. 

 

Så jeg kjørte ikke inn på parkeringsplassen der, hvor Axel bodde. 

 

Men jeg kjørte forbi innkjøringa der, og stoppa litt lenger bort, da. 

 

For jeg lurte på hva politiet ville, da. 

 

Og da kom politiet bort til meg, og ville kjenne på ånden min, da. 

 

Og jeg hadde jo drikki vin og spist sterk pizza. 

 

Så det lukta vel ikke sprit eller øl, av ånden min, kanskje. 

 

Men det lukta vel krydder og vin, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han politimannen tolka det kanskje som pizzalukt, da. 

 

(Det er mulig). 



 

Og han politimannen ba meg så om å få se på førerkortet mitt, da. 

 

Og jeg bare ga han hele den svære lommeboka mi, (husker jeg). 

 

Hvor resten av hasjen lå sammen med myntene, osv. 

 

Men han politimannen ville ikke ha hele lommeboka mi, da. 

 

Men han ba meg om å ta ut førerkortet da, husker jeg. 

 

Og så lot han meg kjøre, da. 

 

Så da snudde jeg, (med litt problemer), og kjørte inn på pakeringsplassen, til borettslaget, der hvor 

Axel og dem bodde, da. 

 

Og jeg forklarte også politimannen det, at jeg hadde liggi og sovi, da. 

 

Og at jeg var litt trøtt. 

 

Men at jeg bare skulle bare kjøpe noe å drikke, på bensinstasjonen, da. 

 

Og jeg kjørte også veldig sakte og rolig, da. 

 

Til og fra den bensinstasjonen, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter. 

 

(Som vel var en lørdag). 

 

Så ville Axel at jeg skulle kjøre ned til sentrum, husker jeg. 

 

Og Axel dro meg med inn på Byporten-senteret, der. 

 

Mens han vel signaliserte til noen pakistanske ungdommer, (sånn som jeg oppfatta det, ihvertfall), 

som vanka, inne på Byporten der. 

 

Og liksom nikket mot meg, da. 

 

(Sånn at de her utlendingene skulle legge merke til hvem jeg var, da. 

 

Noe sånt). 

 

Mens noen damer prata om meg, (mener jeg, at jeg overhørte). 

 

Hu ene syntes jeg var kul, da. 



 

Mens hu andre syntes det så ut som at jeg hadde sovet i klærna mine. 

 

Og da sa hu første at det hadde jeg sikkert gjort og. 

 

(Og det hadde jeg jo gjort, og. 

 

På sofaen til Axel og dem der, mener jeg). 

 

Hvis jeg hørte riktig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så kjørte jeg med Axel i passasjersetet, opp mot Majorstua. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og mens jeg kjørte vestover der. 

 

Rett bak slottet, muligens. 

 

(Noe sånt). 

 

Så så jeg plutselig Vanja Bergersen, på fortauet, (husker jeg). 

 

Hu gikk der sammen med en ganske kraftig nordmann, (husker jeg). 

 

Og jeg liksom formet munnen min, mot henne, og spurte: 'Er det Vanja', (uten å bruke stemmen), 

da. 

 

Og hu sa at det var henne, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt ganske mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 67: Mer fra Rimi Nylænde 

 

Det andre ranet, på Rimi Nylænde, i 1999. 

 

Det var også på en lørdag, som jeg jobba, husker jeg. 

 

Vi hadde nettopp fått de nye fryse og kjøle-diskene. 

 

Og jeg var jo liksom tidligere ostesjef, (fra 1994, altså fem år før det her), på Rimi Nylænde, da. 

 

Så jeg hadde jo liksom fylt opp den kjøledisken, (og bestemt hvor varene skulle stå), litt sammen 

med distriktsjef Jan Graarud, (mener jeg å huske). 

 

Men jeg var nok mer vant til å sette kjølevarene i kategorier, osv. 

 

Så jeg så nok lettere løsningene der, enn det Jan Graarud gjorde. 

 

For jeg hadde jo gjort om både den tidligere kjøledisken på Rimi Nylænde, og også kjøledisken på 

Rimi Bjørndal, sånn at kjølevarene stod plassert på en bra måte, (forhåpentligvis ihvertfall), i 

kategorier, da. 

 

Så jeg gjorde det samme med den nye kjøledisken, på Rimi Nylænde, da. 

 

At jeg satt kjølevarene i kategorier der. 

 

Men Jan Graarud dreiv også å surra litt i den disken, da. 

 

Så det er mulig at vi kræsja litt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten nesten det samme, med den første distriktsjefen min, som butikksjef, på Rimi 

Nylænde. 

 

Nemlig Anne-Katrine Skodvin. 

 

Når vi skulle hive ut den gamle Balstad-grønnsakdisken. 

 

Så stod Anne-Katrine Skodvin, en fra Legra, (et butikkhylle-firma), vel, og jeg. 

 

Og diskuterte hvordan butikkhyller vi skulle sette inn, der hvor Balstad-kjøledisken, (som skulle 

ut), stod. 

 

Og da ville Anne-Katrine Skodvin at vi bare skulle ha to 1.30-hyller der. 

 

Men da ble det en stor glippe, til høyre, for de hyllene, da. 



 

(Noe som så stygt ut da, og vi ville jo ha mest mulig hylleplass, i butikken der). 

 

Så jeg måtte trumfe gjennom at vi skulle ha en 1.30-hylle og to 90-hyller der, da. 

 

Noe som ble tilsammen en halvmeter mer butikkhyller, enn det Anne-Katrine Skodvin sa, da. 

 

For hva skulle vi hatt i kroken der, (mellom butikkhylla og platået), liksom. 

 

Som var på mellom en halv meter og en meter? 

 

Nei, det skjønte ikke jeg. 

 

Så jeg måtte liksom rette på distriktsjef Anne-Katrine Skodvin da, husker jeg. 

 

En av de første ukene mine vel, som butikksjef. 

 

For jeg ville jo at butikken, som jeg var butikksjef i, (og som jeg hadde jobba som assistent og 

kasserer i, i to et halvt år, et par år tidligere), skulle bli bra, da. 

 

Så da fikk jeg viljen min, da. 

 

Selv om dette heller ikke var noen optimal løsning, selvfølgelig. 

 

Med to 90-hyller. 

 

For de fleste planogrammer ble skrevet for standard hyller, på. 

 

Som var på 1.20 eller 1.30, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den lørdagen, som ranet var. 

 

Så var butikken i rute, og sånn. 

 

Og alt på skinner da, må man vel si. 

 

Så jeg tenkte det, at jeg kunne jo rydde litt i den nye kjøledisken. 

 

Jeg som var tidligere ostesjef, og sånn. 

 

For den disken så rimelig bomba ut, da. 

 

For jeg hadde noe dødtid da, for en gangs skyld, på en lørdag. 

 



Og etter at jeg hadde shina 3-4 meter, (eller noe), av den nye kjøledisken. 

 

Så ble det ran, da. 

 

Så det var lett for meg å vise detektivene som dukka opp der, fra politiet. 

 

Hvor jeg hadde vært, når ranet var. 

 

For da var liksom de cirka tre første meterne, av kjøledisken, helt strøkne, da. 

 

Mens resten av kjøledisken var helt bomba, da. 

 

Siden jeg hadde drevet med mine gamle 'ostedisk-kunster', da. 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På dette ranet, som skjedde i 15-tida, (eller noe), vel. 

 

Så ble både tippekassa og kasse 1 ranet, (husker jeg). 

 

Og jeg stengte vel butikken, (mener jeg å huske). 

 

Noe jeg fikk kjeft for av distriktsjef Jan Graarud, seinere. 

 

Siden vi mista omsetning, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og de som ble rana det var Ingunn fra Numedal, (som satt i kasse 1). 

 

Og Miriam, (som var naboen til Ingunn), som stod i tippekassa. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg låste vel butikken, etter ranet. 

 

Og ingen kunder slapp ut før politiet dukka opp, vel. 

 

Unntatt ei som ikke hadde tid til å vente, vel. 

 



(Noe sånt). 

 

Og en nabo, av butikken. 

 

En litt eldre kar som gikk i treningsdress, (eller noe sånt), vel. 

 

Han hadde fått skrevet opp nesten hele registreringsnummeret, til ransbilen, da. 

 

Så han sa fra til meg, om det her, da. 

 

For han skjønte ikke at de detektivene var fra politiet, da. 

 

For de detektivene gikk i sivile klær, da. 

 

Og jeg ba han ene detektiven, (det var vel en mann i 50-årene og ei litt yngre dame, vel). 

 

Om å prate med han joggedress-gubben, da. 

 

Og da rynka han pent kledde detektiven litt på nesa, (syntes jeg at det virka som, ihvertfall). 

 

Siden han måtte prate med en sosialklient, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ringte også Lars Boye, fra sikkerhetsavdelingen. 

 

Og han dukka opp der, og chatta med ransoffer-damene, nemlig Ingunn fra Numedal og Miriam, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og jeg skrev vel en plakat, på døra, om at butikken var stengt, på grunn av ran. 

 

Men så skjedde det noe rart. 

 

Ei dame, i 40-årene vel. 

 

Hu dukka opp, utafor butikken. 

 

Og ville ikke gå igjen. 

 

(Selv om butikken var stengt på grunn av ran, da). 

 

Og jeg visste godt hvem hu dama var. 

 

For Wenche Berntsen hadde advart meg mot henne. 

 

Det var ei dame som sa at hu var advokat og sånn, (hadde Wenche Berntsen en gang fortalt meg, når 

hu dama, var i butikken, og jeg tilfeldigvis satt i kassa), vel. 



 

Men hu dama bare jugde og sånn da, (sa Wenche Berntsen), så jeg burde ikke høre på hu dama, da. 

 

For hu var vel gal, (eller noe sånt da), ifølge Wenche Berntsen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men hu gale dama, hu ville ikke gå. 

 

Og hu stod fortsatt utafor butikken, da to medarbeidere, som ikke hadde blitt rana, (men som jeg 

muligens hadde ringt etter, siden det hadde vært ran), skulle gå hjem, da. 

 

Og de medarbeiderne, de ble mer eller mindre vettskremte, av hu gale dama, da. 

 

For da begynte jo hu gale dama, å skrike til Ida og Benny, da. 

 

(Eller hvem det her var igjen). 

 

Så jeg ville ikke at hu gale dama skulle stå og skrike sånn, til de ransoffer-damene, da. 

 

Når de etterhvert også skulle gå hjem. 

 

For de ransoffer-damene, de satt og prata med en sånn ranskurs-dame, (eller noe sånt), nede på 

spiserommet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg sa bare til Lars Boye, (fra sikkerhetsavdelingen), at jeg lot hu dama handle. 

 

For å bli kvitt henne, liksom. 

 

For det var jo bare galskap at hu skulle stå sånn utafor butikken og skrike. 

 

Og skremme de butikkmedarbeiderne som hadde blitt rana, liksom. 

 

Så jeg lot bare hu gale dama handle, da. 

 

Og jeg slo inn varene på kassa selv, da. 

 

Og da oppførte hu gale dama seg, som om det her var noe helt normalt, da. 

 

At en kunde fikk slippe inn i butikken, selv om butikken var stengt på grunn av ran. 

 

Og hu oppførte seg helt konformt og sånn, da. 

 

Så hva som foregikk rundt hu gale dama. 



 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg hadde jo selv en mor, som gikk for å være gal. 

 

(Hvis ikke det her var etter at mora mi døde, da). 

 

Så jeg lot bare hu gale dama handle, da. 

 

Sånn at hu ikke skulle stå utafor butikken, og skrike. 

 

Når ransoffer-damene Ingunn fra Numedal og Miriam skulle gå hjem, da. 

 

Selv om Lars Boye fra sikkerhetsavdelingen vel syntes at det her var rart. 

 

Men han hadde vel ikke hørt om hu gale dama før, tror jeg. 

 

Men etter at jeg hadde latt hu gale dama handle. 

 

Så gikk hu bare hjem som vanlig, da. 

 

Etter at hu hadde fått handle, da. 

 

Så hva som var i veien med henne. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg tror at Ingunn fra Numedal og Miriam, ville ha fått sjokk. 

 

Hvis hu gale dama hadde stått utafor butikken, og skreket til dem. 

 

Når de skulle gå hjem, etter 'rans-terapien', da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det første ranet, (må det vel ha vært). 

 

Så fikk vi video-overvåking, i butikken, da. 

 

Men det som var så dumt. 

 

Det var at video-kamera-firmaet, ikke hadde satt et kamera, som overvåket inngangsområdet, av 

butikken. 

 

Det første kameraet, det overvåket kundeporten. 

 

Men ranerne kunne jo bare ta til høyre, før kundeporten. 

 



Og så hadde de fri adgang til å rane kassene, liksom. 

 

Så etter det andre ranet, så måtte jeg ordne det sånn, at enda et kamera ble satt opp, da. 

 

Sånn at kundene ble filmet når de gikk inn inngangsdøra, til butikken, også. 

 

Og ikke bare når de gikk inn kundeporten, et stykke inne i butikken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg etter det her, så var det vel også et tredje ran, (tror jeg). 

 

Og da, så var jeg så lei av det, at butikken ble rana, selv om vi hadde videoovervåking, osv. 

 

Så jeg ba det video-kamera-firmaet, (Checkpoint?), om råd. 

 

Og de sa at de kunne montere et blålys, oppå en monitor, som stod hengt opp, i inngangsområdet, 

da. 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

For da tenkte jeg det, at ranerne ville legge merke til, at det var kamera-overvåking der, da. 

 

(Og da kanskje droppe å rane vår butikk, da). 

 

For vi hadde liksom fått vår del av ran, da. 

 

For det var vel tre ran der, (eller noe), på noen få måneder, i 1999, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han raneren, som hadde stått bak det ranet, av både tippekassa og kasse 1, den her nevnte 

lørdagen, på Rimi Nylænde. 

 

Han stod bak en hel ransbølge, på Østlandet, i 1999. 

 

Og ettersom jeg har skjønt av et avisutklipp, som regionsjef Jon Bekkevoll sendte i posten, til vår 

butikk, (av en eller annen grunn). 

 

Så klarte han detektiven etterhvert å finne ut hvem han raneren var. 

 

Siden han hadde fått de fleste tegnene i registreringsnummeret, til ransbilen, på en lapp, av han 



sosialklienten, fra Nylænde eller Lambertseterveien, da. 

 

Og han detektiven fikk vel mye ære, for å ha oppklart den her ransbølgen, (sånn som jeg har skjønt 

det, ihvertfall). 

 

Men han sosialklienten, han fikk vel ingen ære for dette, tror jeg. 

 

For jeg måtte si det til han, en gang, som jeg satt i kassa, på Rimi Nylænde. 

 

(Når han handla sammen med kona si, vel. 

 

Og han begynte å 'bable' om det her ranet, da). 

 

At det var hans fortjeneste det, at den her ransbølgen ble stoppa, da. 

 

Men jeg fikk engang henta en konfekteske til han. 

 

Som jeg lurte på om jeg kanskje burde gjøre. 

 

(For Claus på Matland/OBS Triaden, han pleide nemlig å gi konfektesker til kundene, noen ganger, 

hvis de hadde blitt dårlig behandlet, (eller noe sånt), da. 

 

Noe som Knut Hauge ikke likte, (mener jeg å huske, at han sa). 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

For jeg satt i kassa, da. 

 

Siden jeg pleide å gjøre det, på lørdagsettermiddagene, etter det andre ranet, da. 

 

For å liksom skåne kassadamene, da. 

 

Siden lørdagsettermiddagene var den tida, i uka, som var mest utsatt for ran, da. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 68: Julebordet 1999 

 

Julebordet 1999, det var på et sted som het Månefisken, ved Akerselva, på Øvre Grunerløkka, i Oslo 

sentrum. 

 

Det var det samme denne gangen, som de fleste av årene før. 

 

(Med unntak av julebordet 1997, med Rimi Bjørndal, som jeg jo arrangerte. 

 

Etter at butikksjefen der, Kristian Kvehaugen, hadde bedt meg om dette). 

 

Nemlig at en 'haug' av Rimi-butikker, hadde gått sammen, om å arrangere julebord, da. 

 

Og vår butikk hadde vel da fått en faks om dette, (eller noe sånt). 

 

Og sendte vel tilbake om at vi heiv oss med på det her julebordet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det skjedde en del rare ting på det her julebordet, husker jeg. 

 

Jan Henrik var med, husker jeg. 

 

Selv om han vel var i militæret da. 

 

Og min nabo i Rimi-bygget. 

 

Nemlig negerdama Sophia, (butikksjef på Rimi Skullerud), var også der, husker jeg. 

 

(Det var jo henne som min fetter Ove hadde vært inne på besøk hos, ved å hoppe over til hennes 

terrasse, fra min terrasse, en tid før det her, da). 

 

Jeg husker at jeg stod og prata med negerdama Sophia mens noe veldig rart hendte. 

 

For Jan Henrik begynte plutselig å løfte opp ei blond kassadame, (må hu vel ha vært), fra Rimi 

Skullerud, (husker jeg). 

 

Mens Sophia sa til meg at min medarbeider løftet på en av hennes medarbeidere. 

 

Og jeg prøvde etter den her episoden å prate til Jan Henrik og spørre han om hvorfor han gjorde det 

her. 

 

Men jeg klarte ikke å få noe ordentlig svar fra han, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at David Hjort. 

 

(Som var omtrent den eneste medarbeideren fra sin butikk der. 

 

Som enten var Rimi Ljabru eller Rimi Karlsrud, vel). 

 

Han ba dama si, (og min kollega), Linn Korneliussen, om å sitte ved siden av meg, ved 

middagsbordet, der. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da var det sånn, at hu Linn satt på min høyre side, da. 

 

Mens på min venstre side, (litt unna, men likevel), så satt hu Sema, fra Rimi Bjørndal, (eller hvor hu 

jobba på den her tida), husker jeg. 

 

Og hu hadde visst blitt gift, hørte jeg at praten gikk i, ved nabobordet, da. 

 

(Hvis jeg hørte riktig, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det hadde også vært en episode, sommeren 1999, husker jeg. 

 

Da jeg kjørte fra Rimi Nylænde til Rimi Bjørndal, for å hente noen varer, av noe slag. 

 

For da sa hu Merete fra Follo til meg det, (husker jeg). 

 

At Sema var i Tyrkia for å bli gift, (eller noe). 

 

Så hu Merete fra Follo mente at jeg burde kontakte hu Sema da, (skjønte jeg). 

 

'Nå burde du slå til', eller noe, sa hu Merete fra Follo, da. 

 

Og jeg skjønte ikke helt hva hu Merete mente. 

 

Men jeg hadde mobilnummeret til Sema på mobilen, da. 

 

For da jeg jobba på Rimi Bjørndal så var det en gang snakk om at Sema og han pakistaneren med 

hakk i panna, skulle bli med meg, å spille fotball, sammen med 'Tom-gjengen', en søndag. 

 

Noe som ikke ble noe av likevel, (av en eller annen grunn), da. 

 

Men jeg tenkte at jeg fikk vel sende en tekstmelding ihvertfall, til hu Sema, da. 



 

Siden hu Merete fra Follo mente at jeg burde gjøre det, da. 

 

Men jeg skrev bare en veldig kort tekstmelding da, (nemlig 'går bra?'). 

 

For jeg ville liksom ikke blande meg for mye heller, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Irene Ottesen, (som jobba mye som leder, på Rimi Mortensrud, på den her tida 

vel), var på det her julebordet, da. 

 

Og Irene Ottesen, hu ba meg, (som var litt brisen etter å ha drukket noen øl). 

 

Om å få tak i drosje, til noen muslimske dame-kolleger, av henne, fra Rimi Mortensrud, da. 

 

Så jeg måtte jo begynne å ringe, fra min mobil, for å få tak i drosje, til de her muslimske damene, 

som måtte tidlig hjem, da. 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

For dette her var jo ikke mitt ansvar egentlig. 

 

Jeg har jo ikke jobbet så mye som en eneste vakt, på Rimi Mortensrud. 

 

Selv om jeg har vært på et butikksjef-møte der seinere. 

 

Mens jeg jobba som butikksjef på Rimi Langhus, (fra 2001). 

 

Som min daværende distriktsjef, (nemlig Anne-Katrine Skodvin), arrangerte). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at Benny sin lillesøster Henriette, oppførte seg litt rart, på det her julebordet, 

(husker jeg). 

 

For hu trykte plutselig på magen min, med en finger. 

 

(Foran hele Rimi Nylænde-gjengen, omtrent). 

 

Og sa det, at jeg var sur på henne. 

 

Men da svarte jeg ikke noe, husker jeg. 

 



For hu Henriette var fortsatt bare 17 år, vel. 

 

Og det hadde skjedd en rar episode, rundt henne, på jobben, noen uker før det her, da. 

 

Det som skjedde var at Henriette ble stoppet i en vekter-kontroll, når kveldskiftet gikk ut 

personalutgangen, etter å ha telt kassene, (etter stengetid). 

 

For en vekter ville se i sekken til Henriette, da. 

 

Og der lå det en six-pack med 0.5 liter Ringnes-pils, som hu ikke hadde kvittering for, da. 

 

Og da foreldrene til Henriette kom kjørende, midt i denne kontrollen, for å hente Henriette. 

 

Så bare kjørte de med en gang videre, når de så det, at dattera deres ble stoppet, av de vekterne, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og denne six-packen til Henriette, den diskuterte Lars Boye i sikkerhetsavdelingen og jeg 

angående, da. 

 

For Henriette hadde fortalt Lars Boye at hu hadde hatt med den six-packen på jobben, da. 

 

For hu hadde kjøpt den et annet sted da, (sa hu). 

 

(Noe sånt). 

 

Men det stod en halvpall med sånne Ringnes six-packer, nede på lageret, på Rimi Nylænde, på den 

her tida, (husker jeg). 

 

Så jeg spurte Lars Boye, om han kunne kontakte Ringnes, og spørre dem, om det var mulig å se på 

noe produksjonsnummer, (eller noe sånt), om den six-packen til Henriette, var fra Rimi Nylænde sin 

halvpall, da. 

 

Men Ringnes hadde visst sagt det, at dette ikke var mulig å finne ut da, sa Lars Boye. 

 

(Noe som jeg lurte på om egentlig var jug fra Lars Boye, (for å være ærlig)). 

 

Så Henriette fikk lov å fortsette å jobbe på Rimi Nylænde, da. 

 

Av Lars Boye. 

 

Siden han var sikkerhetsansvarlig, så ble det sånn, at han liksom bestemte det, da. 

 

Så det var vel antagelig på grunn av den six pack-episoden at Henriette trodde at jeg var sint på 

henne. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 



For jeg trodde nok innerst inne at den six-packen til Henriette var fra den halvpallen som stod nede 

på lageret, på Rimi Nylænde. 

 

For hu Henriette pleide alltid å sitte på spiserommet, og ta seg en røyk, før hu begynte på vakta si, 

da. 

 

Det huska jeg godt. 

 

For jeg tok opp det på et personalmøte, (eller om det var en varetelling), at de som jobba bare fire 

timer, ikke trengte å bruke det pauserommet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så derfor spurte jeg Henriette om hva hu gjorde på pauserommet, en gang, etter at vi hadde blitt 

enige om å ikke bruke det rommet, annet enn hvis man hadde en halvtime spisepause, da. 

 

Og da sa hu Henriette at hu likte å sitte der, og ha ta seg en røyk, før hu begynte på jobb, da. 

 

Men det hadde hu ikke sagt, da jeg sa det, at det pauserommet bare var for de som hadde en 

halvtime spisepause. 

 

Men jeg visste ikke hva jeg skulle svare, når Henriette sa at hu likte å ta seg en røyk der, før hu 

begynte på jobb. 

 

Så jeg bare lot henne gjøre det, da. 

 

For dette var jo ikke mens hu jobba, dette var jo før hu begynte på jobb. 

 

Men jeg likte liksom å ha kontroll på butikken, da. 

 

Siden jeg tenkte sånn, at hvis det var orden overalt, i butikken, så var det lettere å avsløre tyveri, 

osv. 

 

Så derfor la jeg merke til det, at hu Henriette, satt inne på pauserommet og røyka da, før hu begynte 

på jobb. 

 

Men jeg kunne ikke nekte henne å sitte der på sin egen fritid, tenkte jeg vel. 

 

Så derfor nektet jeg ikke henne å ta seg en røyk der, før hu begynte på jobb, da. 

 

Selv om det vel kanskje var 18 års-grense på røyk, på den her tida. 

 

Men det ble vel en annen sak, igjen. 

 

Tenkte jeg nok. 

 

For jeg var jo ikke mora til Henriette heller, liksom. 

 

Men jeg visste jo da at Henriette pleide å være en del nede på lageret der. 

 

Så derfor mistenkte jeg at den six-packen hennes var fra Rimi Nylænde, da. 

 



Men jeg prøvde å behandle Henriette ordentlig, selv om jeg mistenkte at hu hadde stjålet den six-

packen og løyet om at hu hadde hatt den med på jobb, da. 

 

Men det var ikke sånn at jeg kjefta fælt på henne, på jobben, (eller noe sånt), etter det her. 

 

Jeg lot henne for det meste være i fred vel, etter det her, da. 

 

Og hu Henriette slutta vel ikke så lenge etter det her julebordet og, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men David Hjort, han var sur på grunn av noe med Henriette, på det her julebordet, (husker jeg). 

 

Enda David Hjort ikke jobba i samme butikk som Henriette engang. 

 

(Unntatt noen få ganger, når han jobba ekstra på Rimi Nylænde, som vikar da). 

 

David Hjort dreiv nemlig å prata om, på begynnelsen av det her julebordet, (husker jeg). 

 

At Henriette hadde type. 

 

(En jeg ikke visste hvem var). 

 

Og likevel så hadde hu dratt på det her julebordet, liksom som i par, med lillebroren, til Nordstrand-

Hilde, da. 

 

(En som også jobba på Rimi Nylænde, på den her tida). 

 

Så David Hjort mente at Henriette var utro mot typen sin da, (eller noe). 

 

Men hvordan David Hjort kunne vite detaljene om det her. 

 

Og hvorfor David Hjort brydde seg så mye om Rimi Nylænde-ting. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på det her julebordet. 

 

At butikksjef Thomas Kvehaugen, (fra Rimi Munkelia). 

 

Han satt som en slags playboy, med tre flotte julebord-damer, oppå og ved siden av seg, i en sofa, 

som stod mellom spisesalen, (som senere ble dansegulv vel), og noen mindre rom der, da. 



 

Så Thomas Kvehaugen, han hadde det artig på det her julebordet, virka det som for meg, ihvertfall. 

 

Så jeg ble vel nesten litt sjalu, vel. 

 

For man drikker jo gjerne en del øl til maten, og for å ikke være kjedelig, på de her julebordene. 

 

Så julebord kan være litt vanskelige, for butikksjefer. 

 

For man må liksom prøve å holde fingra fra fatet, når det gjelder å for eksempel tafse på 

butikkdamene, da. 

 

Selv om man nesten blir litt karusell liksom, av all øl-en, da. 

 

Men selv om jeg muligens ble litt sjalu på Thomas Kvehaugen, så var det ikke sånn at jeg for 

eksempel begynte å løfte på noen butikkdamer der, da. 

 

Sånn som Jan Henrik hadde gjort, tidligere på kvelden. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at under middagen, så ga jeg et kompliment, til hu Miriam, (husker jeg). 

 

For hu hadde på seg en mørk kjole, med edderkopp-spinn-broderier på, (husker jeg). 

 

Så da husker jeg at jeg syntes at det edderkopp-spinn-greiene var artig, da. 

 

(Jeg var kanskje litt overarbeida, på den her tida. 

 

Og ble kanskje litt raskt full, av julebord-øl-en, osv). 

 

Og sa at den julebordkjolen til Miriam var 'stilig' da, (eller noe sånt). 

 

For hu Miriam var ganske spesiell, da. 

 

Vi på Rimi Nylænde, vi var på et vorspiel, hjemme hos Miriam, (over Lambertseterveien der, fra 

Rimi Nylænde), en gang. 

 

(Det var muligens vorspielet til dette julebordet. 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert). 

 

Og da, så husker jeg det, at hu Miriam, hu hadde noen plakater av aliens, (eller marsboere), på 

veggen, da. 

 

Og da jeg spurte Miriam om de plakatene, så sa hu det, at det var samboeren hennes, som var så 

glad i sånne plakater, da. 

 



Så Miriam og samboeren, de var ikke så konforme, da. 

 

(Må man vel si). 

 

De var liksom morsomme da, (må man vel si). 

 

Miriam med edderkopp-spinn-broderier, på julebordkjolen sin. 

 

(Som om hu var med i Adams Family, omtrent). 

 

Og samboeren hennes hadde hengt opp aliens-plakater, på veggene i stua eller gangen deres, (eller 

hvor det var igjen), da. 

 

Så Miriam var ei litt snål dame da, (må man vel si). 

 

Så derfor så jeg vel kanskje litt ekstra på kjolen hennes, da. 

 

Og Miriam, hu var også ei ung dame som så sunn og frisk ut, (må man vel si). 

 

Så derfor var det vel kanskje sånn at blikket mitt kanskje hadde lett for å feste seg på henne. 

 

Hvis jeg så på Rimi Nylænde-gjengen, for å se om det var noen jeg kunne veksle noen ord med, 

kanskje. 

 

Under den her middagen, da. 

 

For jeg satt kanskje litt dumt til, (helt på sida av bordet liksom), under den her middagen, da. 

 

Men hvor butikksjefen burde sitte, på julebordet, det hadde jeg ikke noen uttenkte teorier om, for å 

være ærlig. 

 

Så det bare ble sånn at jeg satt helt på kanten der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Wenche Berntsen, (som da jobba på Rimi Manglerud), var på det her 

julebordet. 

 

Og etter at dansinga begynte, (var det vel), så visste jeg ikke hvem jeg skulle stå sammen med, på 

det her julebordet, da. 

 

Så jeg gikk en del rundt der da, (husker jeg). 

 

Og da jeg prøvde å veksle noen ord, med Wenche Berntsen. 

 

Så overhørte jeg det, at Sema, (fra Rimi Bjørndal), sa til en ung, mørkhudet mann, (muligens broren 

hennes Muhammed). 

 



At det også var noe rart mellom Wenche Berntsen og meg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Sema mente vel at det var noe rart mellom henne og meg og, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var vel litt nysgjerrig, på hvorfor David Hjort var så sur, på hu Henriette. 

 

Og hu Henriette hadde jo flørta med meg, (må man vel si), ved å ta på meg osv., (av en eller annen 

grunn). 

 

(Selv om det bare var med fingertuppen sin. 

 

Men likevel, liksom). 

 

Så jeg husker at jeg stod og rocka litt, på dansegulvet, like ved der Henriette og lilleboren til 

Nordstrand-Hilde stod og dansa, da. 

 

(Litt i fylla, da). 

 

Men jeg tenkte vel etterhvert, at jeg ikke måtte være for påtrengende, ovenfor de tenåringene, da. 

 

Så jeg fant meg et annet sted å gjøre av meg, etterhvert, da. 

 

Eller jeg ble vandrende mye rundt der, husker jeg. 

 

Men jeg holdt meg etterhvert ihvertfall litt borte fra dansegulvet da, (husker jeg). 

 

Sånn at Henriette og lillebroren til Nordstrand-Hilde skulle få fred for meg der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var enten på det her julebordet, eller på rafting-turen til Rimi Nylændes år 2000-distriktsjef 

Per Øivind Fjellhøy aka. PØF. 

 

At jeg tok opp en ting, med hu butikksjef-negerdama Sophia, fra Rimi Skullerud. 

 

Og det var det, at hennes svære, norske type. 

 

En kraftig, voksen kar, i 20-30-åra, vel. 



 

Han hadde en søndag kveld, (var det vel), plutselig bare hoppa over, på min terrasse, fra Sophia sin 

terrasse, da. 

 

Og jeg fortalte hu negerdama Sophia det. 

 

At: 'Da var det nesten at jeg henta AG-en'. 

 

(Altså tjenestevåpenet mitt som Heimeverns-soldat, da). 

 

Og da svarte hu negerdama Sophia det, at det måtte jeg ikke gjøre. 

 

For typen hennes ble helt gæern hvis han så våpen, da. 

 

Så jeg lurte på om typen til Sophia var kriminell, husker jeg. 

 

For han typen til Sophia, han hoppa jo over på min terrasse, og bare stod der, en dag i 1999, (må det 

vel antagelig ha vært). 

 

Som om han var en leiemorder omtrent, da. 

 

Men jeg hørte at han landa, da. 

 

For jeg var akkurat da på vei bort til kjøkkenkroken, (eller noe sånt). 

 

Så jeg kunne også da nesten med en gang skimte han 'leiemorderen', i øyekroken, da. 

 

(Fra like ved der jeg stod, da han hoppa over). 

 

Så jeg skjønte omtrent med en gang hva som skjedde, da. 

 

Og da liksom frøys jeg, og lurte på hva jeg skulle gjøre, da. 

 

Og jeg vurderte først å hente AG-en. 

 

Men den AG-en, den var jo ikke ladd, da. 

 

Og jeg hadde egentlig ikke tid til å fjerne kammerlåsen, (som Heimevernet sa at vi skulle montere 

på AG-en, i tilfelle noen stjal våpenet), og lade AG-en. 

 

For terrassedøra stod halvveis åpen, da. 

 

Og han leiemorderen, han hadde bare et par meter bort til terrassedøra, da. 

 

Så han kunne jo ha rukket å kaste seg over meg, mens jeg stressa med å lade AG-en, da. 

 

Så det droppa jeg. 

 

Og jeg gikk istedet bare bort til terrassedøra. 

 

Og tok en alvorsprat, med han leiemorder-aktige karen, da. 

 



Som så da bare hoppa over på terrassen til Sophia igjen. 

 

Og jeg kunne nesten ikke klage for mye på det her heller, (syntes jeg). 

 

(Annet enn litt i fylla, da. 

 

Når jeg liksom prøvde å le det her bort litt, og sa til Sophia, at: 'Det var nesten at jeg henta AG-en'). 

 

For min fetter Ove hadde jo hoppa den motsatte veien. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Nemlig fra min terrasse, og over på Sophia sin terrasse, da. 

 

I fylla, da. 

 

Et år, (eller noe sånt), før han leiemorder-aktige typen til Sophia hoppa over på min terrasse, da. 

 

Så om Sophia og leiemorderen liksom skulle ta hevn for den 'galning-hoppingen', til fetteren min 

Ove, (eller noe sånt). 

 

(Siden at Ove hadde vært inne hos dem, i en halvtime, eller noe sånt, året før. 

 

Etter å ha hoppa over på deres terrasse, (fra min terrasse), da). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For det er vanskelig for meg å skjønne hva som egentlig foregikk inne i huet, på han leiemorderen 

liksom, da. 

 

Men det her var ihvertfall som noe veldig rart da, (må man vel i det minste si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 69: Malena fra Drammen 

 

Høsten 1999, (må det vel ha vært). 

 



Så flytta David Hjort og Linn Korneliussen til en Rimi-leilighet, på Billingstad. 

 

(Som jeg har nevnt tidligere). 

 

Og da, så nevnte David Hjort det for meg, (husker jeg). 

 

At han ville ha noen fester, hos meg. 

 

Siden han bodde så langt unna sentrum, da. 

 

Og jeg sa vel at dette var greit, siden at David Hjort pleide å be meg på så mange fester, da. 

 

(Og det her var vel for det meste etter at mora mi døde og, tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på en av de her festene, til David Hjort, hos meg, iløpet av seinhøsten 1999. 

 

Så var både Roger fra Sagene, og en annen kamerat av David Hjort, ved navn Bjørn Erik der, 

(husker jeg). 

 

Samt Erik Dahl, (fra Rimi Ljabru og Bjørndal), og Linn Korneliussen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og siden Roger fra Sagene jobba i et diskotek-utstyr-utleie firma, så fikk David Hjort han, til å sette 

en røykmaskin, (sånn som de har på diskoteker, osv.), i en av hyllene, under TV-en min, (husker 

jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens David Hjort, Roger og Bjørn Erik, kjørte for å ordne et eller annet, vel. 

 

Så satt Linn Korneliussen, Erik Dahl og meg, i stua mi, og drakk og hørte på noe musikk fra mp3-

samlingen min, (må det vel ha vært). 

 

Mens vi fylte opp så mye røyk i rommet, at vi ikke kunne se hverandre engang, da. 

 

Noe som vi syntes at var litt artig, (husker jeg). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og litt seinere ut på kvelden. 

 

Så dukka plutselig ambulerende-pjokken til Jan Graarud opp, på festen, og. 

 

Han bare gikk rett inn i leiligheten min. 

 

Og så seg litt rundt vel. 

 

Og svarte vel ikke engang, når jeg sa hei, (tror jeg). 

 

Og så gikk han vel ut igjen, vel. 

 

Uten å være inne på festen så veldig lenge, da. 

 

Så inngangsdøra mi må vel ha stått ulåst da, antagelig. 

 

(Tenkte jeg da, ihvertfall. 

 

Selv om jeg vel nå lurer på om han ambulerende-pjokken kan ha hatt nøklene, til leiligheten min. 

 

Men det er vel litt usannsynlig det og). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så dro David Hjort med hele gjengen, (minus ambulerende-pjokken til Jan Graarud), ned 

til sentrum. 

 

David Hjort lånte til og med bilen min. 

 

Selv om jeg var full som en alke og David Hjort ikke har lappen, da. 

 

Men Bjørn Erik, (fra Elkjøp Storo vel, med mere), kjørte min svarte Sierra, da. 

 

Og parkerte den like ved Hoved-Deichmanske der, (hvis jeg husker det riktig), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så, så dro hele gjengen på Paleet, (hvor David Hjort ville vel), da. 



 

(Et utsted som er ovenfor Plata der, liksom). 

 

Og jeg var jo full som bare det. 

 

Og jeg var i litt godt slag, etter å hatt testa den røykmaskinen, osv. 

 

Så jeg satt meg ned mellom to unge damer, som satt i en tre-seters sofa, i første etasje, på Paleet der, 

(husker jeg). 

 

Og det var ei blondinne og ei brunette, (husker jeg). 

 

Og de prata jeg litt med, da. 

 

Før jeg satt meg bort til David Hjort-gjengen igjen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så dro vi fra Paleet og til Burger King, nederst i Karl Johan. 

 

Og David Hjort fikk, (på en eller annen måte), en god del folk, til å bli med oss, på nachspiel, 

hjemme hos meg, da. 

 

Det var hu blonde og hu brunetta, som jeg hadde såvidt blitt kjent med, på Paleet. 

 

(De to var i slutten av tenårene, da). 

 

Og de var i lag med en gutt, som var i slutten av tenårene også, vel. 

 

(Noe jeg ikke hadde visst om, da jeg sjekka opp de her to damene, på Paleet, da). 

 

Og David Hjort, han fikk også en fjerde person, fra Burger King, til å bli med oss, på nachspiel, da. 

 

Og det var ei dame, som skulle til faren sin, på Ulvøya, (mener jeg å huske). 

 

Ei dame som var litt nervøs og sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Rimi hadde nettopp bytta vaktselskap, på den her tida. 

 

Fra Securitas til et litt mindre kjent selskap, vel. 

 

Og en kar med mørkt hår, som jeg gjenkjente som vekter, i det nye 'Rimi-vaktselskapet'. 



 

Han bodde visst nå i samme etasje som meg, i Rimi-bygget, så jeg. 

 

Så jeg regna med at han hadde begynt å jobbe i Rimi, da. 

 

Og han hang seg også på nachspielet vårt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På nachspielet, så begynte han vekteren, å hente en katt, som han hadde boende hos seg, i 

leiligheten sin. 

 

Noe som Linn Korneliussen nevnte som noe negativt, i etterkant av den her festen da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg satt på den kanten av senga mi, som var nærmest TV-en og prata litt med hu som skulle til 

Ulvøya, (husker jeg). 

 

Men hu virka plutselig så skjør, (husker jeg), så jeg ønska ikke å bli noe bedre kjent med henne, da. 

 

Det var som at hu ble så betatt av meg, (eller noe sånt), at hu ikke klarte å prate nesten, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det her virka litt rart da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så da begynte jeg heller å istedet prate med hu unge brunetta, som satt til høyre for meg, (oppå 

sengeteppet som jeg hadde fått av mora mi), i senga mi, da. 

 

Og det viste seg at hu var fra Drammen, da. 

 

Og at hu jobba som servitør-dame, på Lizzi's pizza. 

 

(Der hvor jeg hadde vært og spist pizza med Sande videregående en gang, tror jeg. 

 

Ihvertfall så spiste jeg en ost og skinke-salat der en gang vel, det året jeg var russ i Drammen. 

 

Da jeg bare la igjen en hundrelapp, som betaling. 

 

Og en kelner fra Albania, (eller noe sånt vel), ikke så at jeg hadde lagt igjen en hundrelapp, da. 

 

Men bare kom omtrent løpende etter meg, da jeg gikk ut fra Lizzi's der, da). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hørte at hu Malena, (som hu brunetta het), sa til hu blonde venninna si. 

 

At hu likte alt i leiligheten min, unntatt håndsåpa. 

 

(Som var en av Rimi's nye merkevarer, (eller Euroshopper), husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så forsvant hu som skulle til Ulvøya, (og katten), inn på leiligheten til han vekteren, da. 

 

Og hu blondinna fra Drammen og typen hennes, de dro, da. 

 

Men hu Malena ville bli igjen, da. 

 

Og de siste som dro, det var vel Linn Korneliussen, Erik Dahl og David Hjort. 

 

Mens hu Malena og jeg fortsatt satt i senga mi, da. 

 

(Oppå det sengeteppet som jeg hadde fått, av mora mi). 

 

Og da, så huska jeg det, hvor artig det hadde vært, tidligere på kvelden. 

 

Da Linn Korneliussen, Erik Dahl og meg, hadde fylt opp røyk, (fra røykmaskinen), i hele 

leiligheten min, da. 

 

Så jeg ba Erik Dahl om å sette på mye røyk, før de dro, da. 

 

Og Erik Dahl satt på ganske mye røyk, da. 

 

Og jeg husker ikke om jeg klinte så mye, med hu Malena. 

 

Mens jeg husker at hu plutselig knepte opp buksa mi, og begynte å runke meg, da. 

 

(Inni all røyken der). 

 

Ikke så lenge etter at David Hjort og dem hadde gått, da. 

 

(Og mens det fortsatt var mye røyk i leiligheten, da). 

 

Og så runka hu Malena meg, mens jeg fingra henne da, (husker jeg). 

 

(Oppå sengeteppet som jeg hadde fått av mora mi, da). 



 

Men hu Malena, hu ville ikke ta av seg trusa, (husker jeg). 

 

Så hu ville ikke ha noe 'pulings', liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og da, så syntes jeg at dette ble rimelig barnslig. 

 

For jeg var ikke vant med damer som bare ville runke og bli fingra, da. 

 

Men som ikke ville ha 'ordentlig' sex, liksom. 

 

(Som jeg jo hadde hatt med Nina Monsen, Siri Rognli Olsen, Ragnhild fra Stovner, So What-dama 

og Bærumsdama, da). 

 

Jeg hadde jo pult hu So What-dama en hel natt, i den samme leiligheten, to-tre år før det her. 

 

Og jeg hadde jo pult hu Bærumsdama ganske bra der, et par ganger, og. 

 

Så jeg syntes at den her runkingen og fingringa til hu Malena ble litt kjedelig i lengden, da. 

 

Så når hu Malena ikke ville ta av trusa, så gadd ikke jeg det runke-greiene hennes lengre, da. 

 

For jeg syntes at det ble litt kjedelig og barnslig, da. 

 

(For runke, det kunne jeg jo gjøre selv, liksom). 

 

Så da bare droppa jeg hele opplegget, liksom. 

 

Og gikk vel etterhvert inn på badet, for å gå på do, eller noe. 

 

Og da, så banka vel hu som skulle til Ulvøya på, (mener jeg å huske). 

 

Og hu var sur da, (virka det som). 

 

Siden hu skulle til Ulvøya, da. 

 

Eller, hu lurte på hvordan hu skulle komme seg til Ulvøya, da. 

 

Og jeg sa vel da at hu kunne vel bare ta en drosje. 

 

Og så lot jeg henne låne telefonen min, for å ringe etter en drosje, da. 

 

Mens hu Malena, lå nesten naken, (på magen), bare iført en g-streng-truse, oppå sengeteppet, i 

senga mi, da. 

 

Like ved der hu som skulle til Ulvøya og jeg stod og prata, da. 

 

Og det var ikke mye overflødig fett på den rumpa til Malena, (for å si det sånn). 

 

Og ikke på resten av kroppen hennes heller, vel. 



 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at hu som skulle til Ulvøya hadde dratt. 

 

Så ville jeg nesten ha litt søvn jeg og. 

 

Så jeg la meg ved siden av hu Malena, i senga mi, da. 

 

(Som var en stor enkeltseng. 

 

Det var den senga jeg hadde kjøpt av Magne Winnem, liksom). 

 

Og jeg var fortsatt litt irritert, på hu Malena, siden hu ikke ville pule, da. 

 

Så jeg prøvde å få henne kåt, ved å kna puppene hennes, mens vi lå og halvsov der, da. 

 

Men hu ble liksom ikke kåt, da. 

 

Hu bare lå der liksom. 

 

Men puppene hennes var fine da, må jeg si. 

 

De var akkurat en håndfull, (må man vel si). 

 

Og de var glatte og fine og sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så skulle Malena dra tilbake til Drammen igjen, da. 

 

Og hu tok på seg kjolen sin, (som var en mørk kjole vel), som jeg vel sa at var fin eller kul, (eller 

noe sånt), da. 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Jeg hadde jo ikke sovet så mye, den natten, liksom. 

 

Og jeg hadde jo mest liggi der og knadd brøa til hu Malena, liksom). 

 

Og da sa hu Malena det, at den kjolen hennes bare var bare Hennes og Mauritz, (eller noe sånt), da. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Malena, hu spurte meg om jeg var like gammel som David Hjort og dem. 

 

Og jeg var ganske trøtt, så jeg svarte vel bare 'ja', vel. 

 

For jeg orka vel ikke å forklare så mye, da. 

 

(Og jeg huska vel kanskje ikke nøyaktig hvor gammel David Hjort var heller). 

 

Og hvis hu Malena lurte på hvor gammel jeg var, så burde hu vel ha spurt om det, før hu begynte å 

runke meg, kanskje. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fortalte hu Malena hvordan hu skulle gå, for å finne 37-bussen, da. 

 

Og jeg fortalte henne at hu burde spørre om en enkeltbillett, på bussen, da. 

 

Og så gå av på Jernbanetorget, for så å ta toget til Drammen derfra, da. 

 

Og det tror jeg at hu skjønte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Malena, hu hadde sagt på den festen. 

 

At mobiltelefoner, det var liksom noe, som folk bare tok med seg, når de fant en, på fester, osv. 

 

Så hu hadde ikke noe mobil da, skjønte jeg. 

 

Men jeg hadde jo nettopp fått mye penger, etter mora mi. 

 

Så jeg søkte vel på telefonnummeret, til hu Malena, på nettet da, (tror jeg). 

 

(Og hu het vel Gjetrang, til etternavn, (eller noe sånt), mener jeg å huske, at hu fortalte og, vel. 

 

Noe sånt). 



 

Og så sendte jeg henne en mobil, som jeg kjøpte på 7-eleven, (på St. Hanshaugen), da. 

 

Jeg sendte først mobilen og så laderen, da. 

 

For det her var like før jul, i 1999, vel. 

 

Så jeg hadde mye å gjøre på jobben og sånn, da. 

 

Så jeg var litt stressa, på den her tida, da. 

 

Og jeg ringte vel også hu Malena, på jobben hennes, på Lizzi's Pizza, i Drammen, vel. 

 

Og jeg prøvde å få henne til å dra inn til Oslo igjen, og bli med ut og spise, (eller noe sånt), da. 

 

Men hu var visst ikke så klar for det, da. 

 

Og jeg så henne aldri igjen, da. 

 

Og det er mulig at jeg ringte hjem til henne og. 

 

Fra jobben en gang. 

 

Men da prata jeg vel med mora hennes, tror jeg. 

 

(Eller om det kan ha vært søstera). 

 

Så det ble vel litt flaut, da. 

 

Så etter det her, så kontakta jeg vel henne ikke igjen. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort og dem. 

 

De lurte på den neste festen, (var det vel), på hvordan hu Malena var, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg bare svarte det, at hu ikke var så kul, da. 

 

Men jeg fortalte ikke at hu hadde runka meg og sånn, da. 

 

Men jeg syntes egentlig ikke at at hu var så kul, siden jeg ikke fikk noe kjøtt rundt pikken av henne 

liksom, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu fra Ulvøya, hu kontakta meg vel også igjen, tror jeg. 

 

Hvis ikke det var sånn at jeg fikk telefonnummeret hennes, av David Hjort eller Erik Dahl, (eller 

noe sånt), da. 

 

Men hu var ikke jeg så interessert i. 

 

Siden jeg syntes at hu hadde vært litt rar eller merkelig, da jeg prata med henne, på det 'røykmaskin-

nachspielet', da. 

 

Så jeg ga bare telefonnummeret hennes til han vekteren, da. 

 

(Han med katta). 

 

En gang, som tilfeldigvis møtte han, i oppgangen, i Rimi-bygget der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg fortalte vel også om det som hadde skjedd, til hu Zera, på #blablabla, (på irc), mener jeg å 

huske. 

 

(Og muligens også til noen av de andre på #blablabla, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Og uka etter den her festen, hvor jeg møtte hu Malena, osv. 

 

Så sa distriktsjef Jan Graarud til meg på jobben, at jeg hadde røyklagt hele Waldemar Thranes gate, 



osv. 

 

Men da tror jeg nok at jeg hadde fått høre det av politiet og brannvesenet og det som var. 

 

Hvis det hadde vært sånn. 

 

Så jeg regna med at distriktsjef Jan Graarud bare fleipa, da. 

 

Etter å ha prata med han ambulerende-pjokken sin, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 70: Nyttårsaften 1999 

 

Nyttårsaften 1999. 

 

(Altså den siste dagen, på 1900-tallet). 

 

Så var jeg invitert av Axel, på et nyttårsparty, hos hans kamerat Lars-Petter, på Helsfyr. 

 

Axel er jo kokk, så han lagde maten, da. 

 

Og dette var vel det eneste stedet, som jeg var invitert, på denne store dagen. 

 

(Siden det jo skulle bli år 2000, denne kvelden, da). 

 

Så jeg dro alene til Helsfyr da, med en drosje, var det vel. 

 

Hvis det ikke var med T-banen, da. 

 

(Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, for å være ærlig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var sånn på Rimi, forresten. 

 

At de var redde for noe som het y2k-bug, (eller noe sånt). 

 

Nemlig at frysediskene skulle slutte å virke, ved midnatt, år 2000, da. 

 

Så Rimi hadde sendt et skriv, til butikksjefene, om at alle butikkene, måtte sjekkes, natt til 1. januar, 

da. 



 

(Midt i år 2000-feiringa). 

 

Så jeg betalte assistent Stian Eriksen, 500 kroner, (var det vel), av mine egne penger. 

 

For at han, (som var på en fest på Lambertseter), skulle dra innom, på Rimi Nylænde, da. 

 

For at sjekke at y2k-bug ikke hadde slått av fryserne og sånn der, da. 

 

For det hadde blitt litt kronglete, for meg, som var invitert i middagsselskap, på Helsfyr, å fått til det 

da, liksom. 

 

Så derfor så betalte jeg heller Stian noen penger, for å ordne med det, da. 

 

Og det hadde heller ikke vært noe problem med fryserne, sånn som jeg skjønte det, ihvertfall. 

 

Det var vel heller sånn at denne y2k-bug faren, var litt overdrevet, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På det middagsselskapet hos Lars-Petter, på Helsfyr. 

 

Så kan jeg ikke huske at Barbie-Heidi var, forresten. 

 

Men Nesodden-Heidi var der, da. 

 

Hu var vel min borddame, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Men Nesodden-Heidi, hu hadde ikke øyne for noen andre enn Axel da, (virka det som for meg, 

ihvertfall). 

 

For jeg mener at jeg prøvde å veksle noen ord med Nesodden-Heidi, under den her middagen, da. 

 

Men jeg fikk vel ikke så mye respons, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I det middagsselskapet, så var det også et par fra Hurum, (mener jeg å huske). 

 

Og de prata om at de ikke hadde låst bilen sin da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For det var noe galt med døra da, (eller noe sånt). 



 

Og han fra Hurum, han tok med hu dama fra Hurum, inn på badet der, da. 

 

Midt under middagen, da. 

 

For å ha sex, (eller noe sånt), må det vel ha vært. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter middagen, så gikk jeg rundt med et glass rødvin der, som jeg hadde fått til middagen, vel. 

 

Og da tok han fra Hurum, og dytta til meg, sånn at jeg fikk vin, over hele den hvite skjorta mi, da. 

 

Så da vaska jeg den skjorta, for hånd, inne på badet, til Lars-Petter, da. 

 

(Som muligens bodde hos foreldra sine. 

 

Det er jeg ikke sikker på. 

 

Lars-Petter jobba som elektriker, forresten, så det er mulig at han hadde råd til å ha sin egen 

leilighet). 

 

Og så tok jeg på meg skjorta igjen, da. 

 

Og lot den tørke på kroppen, da. 

 

For jeg hadde jo tenkt meg ut på byen, osv. 

 

Siden det var år 2000 liksom, da. 

 

For det var noe arrangement, nede ved rådhuset, som jeg hadde litt lyst til å se på, da. 

 

Og jeg kunne nesten ikke feste på byen, med en skjorte på meg, som var nesten mer rød enn hvit, på 

grunn av en kjempestor rødvinsflekk, tenkte jeg vel, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker forresten ikke hva middagen var, den her kvelden. 

 

Men til dessert, så var det iskrem, (husker jeg). 

 

For jeg husker at Axel sa at: 'Erik, det er is til dessert', (eller noe sånt), til meg, mens vi satt ved 



middagsbordet der, da. 

 

Og litt seinere, så sa Axel noe sånt som at: 'De er så glade i is', (mens han smilte eller gliste vel), til 

Lars-Petter, da. 

 

(Og uten at jeg vet hvem Axel mente med 'de', forresten. 

 

Men Axels far, Arne Thomassen, han var veldig glad i krokan-is da, husker jeg. 

 

Så kanskje Axel liksom ikke så på seg selv som å være i slekt med sin far Arne Thomassen, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en time før midnatt, (eller noe). 

 

Så dro Axel, det paret fra Hurum og jeg. 

 

Vi dro ned mot sentrum, da. 

 

For jeg hadde lyst til å se det fyrverkeriet, ved rådhuset, og sånn, da. 

 

Og vi tok vel T-banen tror jeg. 

 

Eller om vi tok taxi. 

 

(Det husker jeg ikke helt). 

 

Men det var så tjukt av folk. 

 

Når vi skulle gå, ned mot rådhuset der. 

 

Så vi rakk bare fram til et kvartal bak Stortingsgata der, cirka. 

 

Bak Theaterkafeen cirka. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så stod vi der, da klokka passerte midnatt, da. 

 

Men vi var ikke alene, om å ikke ha kommet fram, til rådhuset, innen midnatt, da. 

 

To pene damer med nyttårskjoler og en flaske champagne og plastglass, stod like ved oss der, 

(husker jeg). 

 

Og jeg dristet meg til å spørre, om jeg kunne få et glass champagne, av de her to pene damene da, 

(husker jeg). 



 

For det var jo tross alt midnatt, år 2000. 

 

Og de damene så ut som at de var aleine der, da. 

 

Og jeg tenkte at de sikkert syntes at det var en like dum situasjon, å være i, ved midnatt år 2000, 

som det jeg syntes, da. 

 

Å liksom befinne seg, (nesten fastlåst, i folkemassen), noen få hundre meter, fra der det liksom 

skjedde, da. 

 

Så jeg tenkte at da ville de damene kanskje heller ha det litt morsomt, og skåle og sånn, da. 

 

Så jeg fikk et glass champagne, av de her fine damene, da. 

 

Og jeg ga de min nyinnkjøpte mobil. 

 

Nemlig en Nokia 3210, som jeg hadde sett, at Jan Graarud også hadde, forresten. 

 

En gang som jeg var på et butikksjefmøte, på Rimis hovedkontor, på Sinsen. 

 

Og Wenche Berntsen og Jan Henrik hadde vært som katt og hund, i butikken, da. 

 

Og ikke blitt enige om hvem som skulle sitte i kassa, (og sånn), da. 

 

Så under det her møtet, (eller om det var under en pause), så rakte plutselig Jan Graarud meg sin 

Nokia 3210, (husker jeg), og ba meg prate med de her kranglebøttene, (eller hva man skal kalle 

dem), på Rimi Nylænde, da. 

 

Og da jeg så den mobilen, til Jan Graarud, så husker jeg at jeg syntes at dette så ut som en kul 

mobil, da, 

 

For den Nokia 3210-mobilen, den var liksom så kompakt og sånn da, (husker jeg, at jeg syntes). 

 

Og uten at det var vanskelig å trykke på knappene, eller noe sånt, da. 

 

Og den mobilen, den kosta rundt 2000 kroner, på den her tida da, (husker jeg). 

 

Men hverken de pene nyttårsdamene, eller meg, visste hvordan man skulle få lagret 

telefonnummeret deres, på den nye mobilen min, da. 

 

For jeg hadde ikke fått lært meg den nye mobilen ordentlig, da. 

 

(Eller jeg huska ihvertfall ikke hvordan jeg lagret telefonnummer på den mobilen, i fylla, da). 

 

Og plutselig, så skulle Axel og dem gå, da. 

 

Og så gikk vi bort mot Nasjonalteateret T-banestasjon der, da. 

 

Og plutselig, midt i folkevrimmelen, (cirka utafor Narvesen ovenfor Saga kino der). 

 

Så ble Axel og dem borte for meg da, (husker jeg). 



 

For jeg gikk vel og så litt på mobilen min og, (tror jeg). 

 

For jeg prøvde vel å skjønne litt mer av den, da. 

 

Og det var så mye folk overalt, så det var lett å komme bort fra hverandre, da. 

 

Og mobilnettet var jo overbelastet, ved midnatt, år 2000. 

 

Så det gikk ikke an å ringe hverandre med mobil heller, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg tenkte det, at selv om jeg ikke fant igjen Axel og dem. 

 

Så fikk jeg prøve å finne på noe, da. 

 

Siden det var år 2000 liksom, da. 

 

Så jeg dro på utestedet Barock, (husker jeg), i Universitetsgata, da. 

 

Og jeg traff ei dame fra Holmestrand der, som jeg prata en del med, da. 

 

Men hu hadde en type der. 

 

Som plutselig bare tok kvelertak på meg bakfra da, husker jeg. 

 

(Mens jeg stod og prata med hu dama der, da). 

 

Så jeg måtte nesten la hu Holmestrand-dama være i fred, tenkte jeg. 

 

Selv om det var hyggelig å prate med noen som ikke var fra så langt unna hjemstedet mitt, da. 

 

Men jeg ville ikke at han galningen skulle komme tilbake igjen, og slå meg i hue, med noe hardt, 

(eller noe sånt), da. 

 

For han var ikke så sterk, han galningen, så jeg klarte å frigjøre meg fra det kvelertaket hans ganske 

lett, da. 

 

Men han var så sjalu da, (han galningen), virka det som. 

 

Siden jeg prata med dama hans, da. 

 

Og jeg hadde ikke lyst til å lage noe drama der, liksom. 

 

Så jeg bare lot dem være i fred, da. 

 

(Etter at han galningen først hadde prøvd å kvele meg, da). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den neste gangen, som jeg prata med Axel, (må det vel ha vært). 

 

Så fortalte han meg det, at det Hurum-paret og han, hadde tatt T-banen, tilbake igjen til Helsfyr, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og på den T-bane-turen, så hadde hu Hurum-dama fått et epilepsi-anfall da, (fortalte Axel). 

 

Og da hadde han Hurum-karen bare stått og sett på, helt handlingslammet da, (fortalte Axel). 

 

Så Axel måtte vel muligens gjøre et eller annet, da. 

 

(Eller hvordan det her var igjen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 71: Mer fra Rimi Nylænde 

 

På nyåret, år 2000, så fikk vi igjen en ny distriktsjef, på Rimi Nylænde. 

 

Denne gang en ganske ung distriktsjef, (med kinnskjegg), som alle kalte for PØF, men som jeg ikke 

hadde snakka med før, da. 

 

PØF het egentlig Per Øivind Fjellhøy, men når man sendte post til distriktsjefene, (via 

hovedkontoret), så skulle man skrive initialene deres, i et hjørne, (var det vel), på konvolutten, da. 

 

Så Anne-Katrine Skodvin, hu var 'AKS'. 

 

Og Per Øivind Fjellhøy, han var 'PØF', da. 

 

Og for Fjellhøy sin del, så ble dette PØF til hans klengenavn, da. 



 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PØF dukket opp på Rimi Nylænde, i januar 2000, (må det vel ha vært), og forklarte det, at Jan 

Graarud og han, hadde byttet distrikt, da. 

 

Jeg spurte da om hvorfor de hadde byttet distrikt. 

 

Men det ville ikke PØF svare på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den siste tiden, som Jan Graarud hadde vært distriktsjef, for Rimi Nylænde. 

 

Så hadde han mast på meg, om at jeg måtte prøve å få plass til mellomsortimentet, i butikken. 

 

Og jeg hadde jo vært med på, å bygge om Rimi Karlsrud, til mellomsortiment, noen år før det her, 

(som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og det er mulig at Rimi Munkelia også ble bygget om til mellomsortiment, i årene før det her. 

 

Men begge disse butikkene var jo større, (i areal), enn Rimi Nylænde, da. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil, ihvertfall). 

 

Og Magne Winnem hadde sagt til meg det, at han syntes at disse mellomsortiment-butikkene, ble så 

'upersonlige'. 

 

Så jeg var litt skeptisk, til å gjøre om, til mellomsortiment, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Likevel så prøvde jeg å finne plass i butikken, til cirka 8-10 ekstra butikkhyller da, (eller hva det 

var), som Jan Graarud ville ha inn der. 

 

Men jeg klarte ikke å skjønne hvor de butikkhyllene skulle være, da. 

 

Det endte med at jeg foreslo for Jan Graarud at vi kunne bygge ut butikken, der den tippekiosken 



hadde vært, for eksempel. 

 

Enten det, ellers så kunne vi klart oss, med en frysedisk, (sånn som det var på Rimi Nordstrand). 

 

For omsetningen på Rimi Nylænde var jo lavere, enn omsetningen på Rimi Nordstrand, da. 

 

Så hvis Rimi Nordstrand klarte seg med en frysedisk, så burde vel Rimi Nylænde kunne klare seg 

med en frysedisk også, (tenkte vel jeg da). 

 

Det dumme var jo selvfølgelig at disse frysediskene var helt nye, og hadde kostet opp mot en halv 

million kroner stykket, vel. 

 

Så Jan Graarud burde kanskje ha ventet med fryse og kjøledisk-prosjektet, til det var bestemt om 

butikken skulle være grunn eller mellomsortiment, da. 

 

For vi kunne jo ha bygget om hele butikken til mellomsortiment og bare hatt en frysedisk, for 

eksempel. 

 

Og gjort alt dette i samme slengen, da. 

 

Men dette var min løsning for å få inn mellomsortiment, på Rimi Nylænde, da. 

 

Å hive ut en av fryserne. 

 

Men dette likte nok ikke Jan Graarud. 

 

For han hadde jo nettopp hadde kjøpt inn de samme fryserne nye, (i et prosjekt som jeg ikke hadde 

vært med på å bestemme over), for en halv million kroner stykket, (eller noe sånt), da. 

 

Så det var kanskje derfor at Jan Graarud ville jobbe i et nytt distrikt? 

 

Siden han hadde 'driti seg ut', med de fryserne, på Rimi Nylænde. 

 

Hva vet jeg. 

 

Og da Jan Graarud begynte å 'bable' om å finne plass til mellomsortimentet. 

 

Så virka ikke dette som noe særlig viktig, for meg, forresten. 

 

(Siden Magne Winnem hadde babla om at han ikke likte disse mellomsortiment-butikkene osv., da). 

 

Men seinere, så nevnte vel Graarud noe sånt, som at grunnsortimentet skulle bli til ICA Nær, da. 

 

For Hakon drev og stokka så mye om på kjede-konseptene sine, på den her tida, da. 

 

Så Rimi Nylænde, den ble faktisk til en ICA Nær-butikk, ikke så lenge etter at jeg slutta som 

butikksjef der, (høsten 2000), da. 

 

Og ICA Nær, de hadde dyrere priser, enn det Rimi hadde, da. 

 

Så for kundene, i Nylænde-området, så var nok ikke den surringa her, når det gjaldt ombygging og 

sortiment, så artig, (hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 



 

Og nå er vel denne butikken en Bunnpris-butikk, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og det liker vel antagelig de lokale folka, (i Nylænde-området), bedre. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Enn da den butikken var en ICA Nær-butikk. 

 

For jeg tror at Bunnpris har lavere priser, (og et cirka like stort sortiment), som ICA Nær, da. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den siste gangen, som Jan Graarud var innom, som distriktsjef, på Rimi Nylænde. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Det var vel like før jul, 1999, da. 

 

Og da hadde Jan Graarud med en flaske Rioja-vin til meg, i julegave, (husker jeg). 

 

Og han mente at det var en god vin, da. 

 

Og andre butikksjefer, de fikk vel finere julegaver, av Rimi, (tror jeg). 

 

Men året før, så hadde jeg vel ikke fått noe julegave, i det hele tatt, av distriktsjef Anne-Katrine 

Skodvin. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så selv om jeg bare fikk en ganske billig vinflaske, av Rimi og Jan Graarud, i julegave, jula 1999. 

 

Så var uansett dette en forbedring, fra året før, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i julegaver, til de ansatte, i 1999. 

 

Så kjøpte jeg vel ikke vin, (som året før). 

 

Men jeg kjøpte gavekort, fra CD-akademiet, på Oslo City, (var det vel). 

 



Siden det hadde begynt å jobbe noen muslimer, (Gul-e-Hina og Manzoor, var det vel), på Rimi 

Nylænde, da. 

 

Og siden jeg huska det, at han pakistaneren med hakk i panna, hadde blitt så 'vonbråten', jula 1997, 

(var det vel), på Rimi Bjørndal, da. 

 

For alle Rimi-ansatte fikk vin i julegave, det året, da. 

 

Siden Rimi hadde trodd at det skulle bli lov å selge vin, i butikkene, på den her tida, da. 

 

Og hadde kjøpt inn et stort parti med vin, da. 

 

Og når det ikke ble lov å selge vin i butikkene, likevel. 

 

Så ga Rimi disse vinflaskene i julegave, til personalet, da. 

 

Uansett om disse var muslimer, (som vel ofte ikke drakk vin), eller ikke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det er forresten mulig at jeg fikk et fenalår, (eller noe sånt), i julegave, av distriktsjef Anne-Katrine 

Skodvin, jula 1998. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

For jeg husker ikke det her helt nøyaktig, da. 

 

Men jula 2000 og jula 2001, så tror jeg ikke at jeg fikk noe julegave. 

 

Fra Anne Neteland, (som var min distriktsjef, jula år 2000). 

 

Og fra Anne-Katrine Skodvin, (som var min distriktsjef, jula år 2001). 

 

(Ikke som jeg kan huske nå, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Og den Rioja-vinflaska, fra Jan Graarud. 

 

Den hadde jeg stående i stuereolen min, i Rimi-bygget, ganske lenge. 

 

For jeg hadde liksom en barskap-hylle der, da. 

 

Og jeg drakk mest øl til vanlig, da. 

 

(Så den Rioja-flaska, den ble vel stående ved siden av en Renault cognac-flaske. 

 

Som David Hjort kjøpte til meg, i Syden, en gang. 

 

Siden jeg hadde kjørt han og Linn Korneliussen, til Gardermoen, (i Sierra-en min da), husker jeg. 

 

Sikkert i 1999, da. 

 

For David Hjort og Linn Korneliussen, de ville ikke ta taxi til Gardermoen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så de ringte og ville at jeg skulle kjøre dem til Gardermoen, da. 

 

Uten å si fra på forhånd, liksom. 

 

De bare ringte meg som om jeg var en taxi da, eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og utover på 2000-tallet, så Google-et jeg en gang navnet til min barndomskamerat, fra Bergeråsen, 

Christian Grønli, (som på den her tida bodde i Spania), da. 

 

(Etter at Magne Winnem en gang viste meg den nye søkemotoren Google, husker jeg. 

 

Mens jeg jobbet som butikksjef, vel. 

 

Og jeg Google-et forresten også navnet til min kusine i Sveits, (og Tyskland), Rahel Savoldelli, på 

den her tida, husker jeg). 

 

Og jeg spurte Christian Grønli, på MSN, (var det vel). 

 

Om hva han syntes om Rioja-vin, da. 

 

(Siden Rioja var en spansk vin, da. 



 

Og Christian Grønli hadde jo bodd i Spania, i mange år). 

 

Og den flaska, som jeg hadde fått av Jan Graarud, noen år før det her, da. 

 

Det var visst ikke den beste typen Rioja-vin, da. 

 

(Sa Christian Grønli). 

 

Og jeg spurte vel også Christian Grønli om den typen vin tålte å stå noen år, vel. 

 

(Hvis det ikke var ei jeg chatta med, som jobba på Vinmonopolet, da. 

 

Ei som var fra Follo vel, og som chatta på #sol20ognoe osv., (på undernet). 

 

Som jeg noen ganger pleide å chatte litt med om jobben hennes på Vinmonopolet, da). 

 

Og det tålte den visst, da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Men da jeg sjekka prisen, på den Rioja-vinflaska, som jeg hadde fått i julegave, av Jan Graarud. 

 

I listene til Vinmonopolet, (må det vel ha vært). 

 

Så fant jeg ut at den flaska bare kosta 70-80 kroner, (eller noe sånt), da. 

 

Og hvis jeg skjønte det riktig, så fikk de andre butikksjefene whiskey og sånn, i julegave, da. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Men jeg lurer på om det var sånn, at jeg fikk billigere julegave, enn det de andre butikksjefene fikk, 

det her året, (nemlig i 1999), da. 

 

Eller kanskje Jan Graarud bare kjøpte billige julegaver til alle butikksjefene? 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 72: Enda mer fra Rimi Nylænde 

 

PØF hadde også en sånn 'tulle-ambulerende', husker jeg. 

 

Det var en kar ved navn Svein-Erik vel, (en høy kar med lyse krøller), som ble presentert som en 

slags håndtverker, da. 



 

Så jeg kalte han for 'handy-man', (husker jeg), mens PØF, Svein-Erik og jeg, gikk ned på 

spiserommet, på Rimi Nylænde, for å preike, vel. 

 

For da var det sånn, at hvis noe skulle fikses i butikken, av håndtverk-arbeid. 

 

Så skulle jeg bare ringe PØF og Svein-Erik, da. 

 

Men jeg hadde jo da, (på nyåret år 2000), vært butikksjef, på Rimi Nylænde, i godt over et år. 

 

Så jeg hadde allerede fått håndverkere til å fikse alle mulig slags småfeil, i butikken, da. 

 

Innimellom liksom, den første tiden, som jeg hadde vært butikksjef, da. 

 

For å liksom få butikken til å se ordentlig ut, og ha en ok standard, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ringte ambulerende Svein Erik hele tida, liksom. 

 

For å få han til å fikse alt mulig, i butikken. 

 

Nei, sånt var jeg for det meste ferdig med. 

 

Og det var det samme under PØF, som under Jan Graarud. 

 

(Og under Anne-Katrine Skodvin, i noen måneder, før det her igjen). 

 

At ambulerende, (som jeg betalte et par tusen til, over lønnsbudsjettet, hver måned vel). 

 

Han jobba aldri i vår butikk, da. 

 

Ikke en eneste time, (såvidt jeg kan husker ihvertfall), på den tida, som jeg var butikksjef, på Rimi 

Nylænde, da. 

 

Og sånn var det også de fem-seks årene, som jeg jobba i Rimi, før det her. 

 

Jeg kan ikke huske å ha sett en ambulerende, i den samme butikken, som jeg selv jobba. 

 

Ihvertfall ikke på de cirka ti første årene, som jeg jobba, i Rimi. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Ambulerende og PØF, de hang for det meste borte hos butikksjef Hege Grymyr, (som var ganske 

pen vel), på Rimi Oppsalstubben, (fikk jeg inntrykk av). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PØF var forresten veldig flink til å forklare ting, (vil jeg si). 

 



Selv om han kanskje noen ganger hang seg litt opp i detaljer. 

 

Han likte for eksempel ikke den måten melkepermen vår var på, (husker jeg). 

 

Han spurte: 'Har du fremtiden foran eller bak deg, Erik?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så ble det bestemt at arkene i melke og brødpermen vår skulle ligge motsatt vei, av det som var 

vanlig, da. 

 

Så PØF drev også litt med detaljstyring, (vil jeg si), selv om han ofte liksom hadde en morsom 

måte, å forklare seg på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PØF han hadde også god greie på budsjetter og sånt, (husker jeg). 

 

Mens jeg selv vel hadde sett mest på hva som trengtes å fikses, i butikken, den første tida mi, som 

butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Og ikke så mye på budsjettet. 

 

(Når det gjaldt håndverksarbeid, og sånn, da). 

 

Og jeg hadde jo gjennomført mange prosjekter, de første månedene mine, som butikksjef. 

 

Det vil si flytting av fruktdisken, innføring av tipping og utbytting av kjøle og fryse-disker. 

 

Og jeg kan kanskje ta med at vi fikk videoovervåking. 

 

Og samtidig, så ble det sånn, på den tiden som jeg jobbet, som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

At Rimi 'heiv ut' leverandørene, av butikkene. 

 

På midten av 90-tallet, så var det sånn i Rimi, at leverandørene stablet opp mellom en tredel og 

halvparten av varene, i en Rimi-butikk, (vil jeg si). 

 

(Ihvertfall i de butikkene som jeg jobbet). 

 

Men fra 1999 eller 2000, så ble det sånn, at Rimi skulle stable opp alle varene selv, da. 

 

Men vi butikksjefene, vi fikk litt mer penger på lønnsbudsjettet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Så det hadde vært nok av ting for meg, å drive med, de første månedene, som butikksjef. 

 

Og det hadde jo også vært mange ran. 

 

Det var oppgangstider, så det var vanskelig for meg å få tak i nok medarbeidere. 

 

Og de medarbeiderne som jeg arvet, (spesielt Wenche Berntsen og Jan Henrik), da. 

 

De syntes jeg at det var litt vanskelig å samarbeide med, da. 

 

Samtidig, så hadde jeg prøvd å få orden på lager-rommene, nede i kjelleren, på Rimi Nylænde, da. 

 

Noe jeg vel var ferdig med cirka, da jeg fikk PØF som distriktsjef, vel. 

 

Så det var lett for meg, å følge de nye direktivene fra PØF, da. 

 

For jeg hadde liksom kontrollen i butikken da, (mer eller mindre ihvertfall), syntes jeg. 

 

Men problemet var at jeg ikke hadde blitt forklart, på en ordentlig måte, (må jeg vel si), hvor lite 

svinn, som en Rimi-butikk egentlig kunne ha, da. 

 

Men dette fortalte PØF om, på en rett fram måte, da. 

 

For PØF, han sa at Rimi Nylænde kunne ha cirka 500 kroner i svinn, på grunn av utgått dato og 

tyverier, hver dag, da. 

 

(For å holde seg innenfor LIS-bruttoen, da). 

 

Og jeg hadde ikke tenkt på dette så konkret før. 

 

Så jeg ville nok tippet at det beløpet lå høyere, da. 

 

Men jeg hadde liksom aldri kommet så langt, at jeg fikk tenkt så mye, på akkurat det her, da. 

 

For det hadde alltid vært så mye annet å gjøre, som butikksjef, da. 

 

Og også i løpet av de fire årene, som jeg jobba som assistent, før jeg ble butikksjef, da. 

 

Men da PØF fortalte det, at LIS-brutto-marginen, den tilsvarte at butikken hadde et totalt svinn, på 

cirka 500 kroner hver dag. 

 

For LIS-bruttoen, den lå et prosent under den bruttoen som man ville fått, hvis man ikke hadde noe 

svinn, da. 

 

Og Rimi Nylænde sin dagsomsetning, den lå på cirka 50.000 da, (på en vanlig hverdag, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Så etter at PØF forklarte om svinnet, på den her måten, så syntes jeg at det ble enklere, å jobbe med 

svinn-redusering, da. 

 

For det var vel første gang, at jeg pratet så konkret, med noen, om svinn, da. 

 

Svinn ble vanligvis pratet om som noe rimelig abstrakt, vil jeg si, i Rimi, da. 

 

(Ihvertfall fra de folka som jeg hadde jobba sammen med, i Rimi, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på den her tida, så hadde jeg jo også en pålitelig og hardtarbeidende assistent, (må man vel si), 

nemlig Stian Eriksen, da. 

 

Som gjorde mye grovarbeid liksom, da. 

 

Som å legge opp frukta, legge opp frysevarene og sette opp brøda, da 

 

Så Stian Eriksen og meg, vi hadde kontrollen på butikken, da. 

 

Selv om Stian Eriksen kanskje stressa litt mye, innimellom. 

 

Han falt og slo hue, i trappa ned til kjelleren en gang, husker jeg. 

 

Så han fant ikke helt roen da, i den her jobben. 

 

Så jeg tok det opp med han, noen ganger, om han klarte å få gjort unna alle disse arbeidsoppgavene. 

 

Og han sa at han klarte det, da. 

 

Så jeg får gi ære til Stian Eriksen siden han jobba så hardt da, som assistent. 

 

Og fikk gjort en del mer, enn de andre assistentene, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For vi måtte ha svinnreduserings-program, da. 

 

I år 2000, på Rimi Nylænde. 

 



For vi hadde hatt for høyt svinn, året før, da. 

 

Og da måtte Stian og jeg føre alt svinnet på lister. 

 

Og hver uke, (var det vel), så skulle vi lage en topp 3, (eller noe), av hva det var mest svinn på, i 

hver enkelt avdeling, da. 

 

Og så skulle vi bestille mindre av de topp 3-varene, de neste ukene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg tok jo Spis-bestillinga selv, (husker jeg). 

 

(Istedet for at Spis tok den, da). 

 

Og det ville PØF at vi skulle gjøre, da. 

 

For å få kontroll på svinnet. 

 

PØF ville at vi Rimi-lederene skulle ta flest mulig bestillinger selv, vel. 

 

Så jeg tok vel også etterhvert også tobakksbestillingene, mener jeg å huske. 

 

For leverandørene. 

 

De bestilte mye varer. 

 

Men Rimi Nylænde, det var jo en ganske liten butikk, omsetningsmessig. 

 

Så derfor så bestilte leverandørene ofte for mye varer, da. 

 

(For de var kanskje til å bestille for butikker som solgte mer, da. 

 

Noe sånt). 

 

Sånn at det ble utgått dato og rot, da. 

 

Ihvertfall til en viss grad. 

 

(Og hvis røyk-skapet var fullt av varer, som bare lå der og tok plass. 

 

Så var det vanskeligere for meg å legge merke til, hvis noe ble borte, da. 

 

For røyk var jo omtrent som penger. 

 

For en røykkartong kosta jo cirka 500 kroner da, på den her tida, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så derfor så burde butikksjefen ha full kontroll over røyk-safen da, mente PØF. 

 

Så derfor så var det bare meg, som butikksjef, som fylte opp røyk, i røyksafen. 



 

Og som bestilte røyk, da. 

 

Det ble etterhvert en del av svinn-reduserings-programmet, husker jeg. 

 

Som PØF ikke hadde nevnt med en gang, men tok med seinere. 

 

For noen ganger, når jeg måtte sitte i kassa. 

 

Så kunne det være tomt for røyk, da. 

 

Og da, så hendte det at jeg fikk noen medarbeidere, som kanskje bare var 17-18 år, til å hente den 

røyken som en kunde ville ha, i røyk-safe-en, da. 

 

Men jeg hadde lagt merke til det, at noen hadde åpnet noen røykkartonger, i røyk-safen. 

 

Og at det mangla for eksempel en ti-pakning da, her og der, i noen kartonger, som lå, i røyk-safe-en. 

 

Så noen stjal nok røyk der, da. 

 

Og det nevnte jeg for PØF. 

 

Og da, så sa han det, at kun butikksjefen fikk lov å bestille og fylle på røyk, da. 

 

For da fikk jeg oversikten, over røyken da. 

 

Og det var store verdier, så derfor var det noe som PØF ville ha med, på svinn-reduserings-

programmet, da). 

 

Så derfor ble det sånn at vi Rimi-lederne tok bestillingene mye, da. 

 

Og når det gjaldt biffer og sånn, så bestilte jeg bare sånn at det var et par biffer av hvert slag, i 

disken. 

 

For det ble så mye svinn på biff og annet kjøtt, i ferskvaredisken, da. 

 

Og Stian gjorde vel noe greier borte i frukta og, mener jeg å huske. 

 

Og jeg hadde vel laget en sånn mal, som Stian kunne bruke som utgangspunkt, når han bestilte 

frukt. 

 

(Hvis det ikke var jeg som bestilte frukt, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

Men det varierte kanskje litt). 

 

Men i frukta så gikk det vel mer på å rullere, kanskje. 

 

Og passe på at frukta som vi fikk, fra Norgesfrukt, ikke var dårlig, allerede når vi fikk frukta inn 

døra, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at vi også fikk varesikring, på Rimi Nylænde, iløpet av den tida, som jeg 

jobba, som butikksjef der. 

 

En gang, (før vi fikk varesikring vel), så var det noen utlendinger, i 30-40-åra, i butikken. 

 

Som oppførte seg mistenkelig, da. 

 

Og etter at de hadde gått, så fant jeg mange esker med Freia Melkesjokolade osv., bak 

vaskepulveret, (eller noe sånt), da. 

 

Så da hadde nok de her utlendingene prøvd å stjele de eskene med sjokolade, da. 

 

(Men så ikke turt å gå gjennom kassa med dem, likevel). 

 

Og en sånn eske, den ville vel kosta 400 kroner å kjøpe, kanskje. 

 

Så det var snakk om sjokolade for over 1000 kroner kanskje, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hvis vi skulle få det totale svinnet, til å havne under 500 kroner, for hver dag. 

 

Så måtte vi merke varer som barberblader, biffer, (var det vel), vitaminpiller, dameundertøy, (var det 

vel muligens), og sånn, da. 

 

Altså varer som var små, men som kostet mye penger, da. 

 

Den typen varer, (som Rimi visste at det ble stjålet mye av), de ble merket med alarm-klistremerker, 

da. 

 

Sånn at hvis noen stjal disse varene. 

 

Så ville en alarm, (fra Checkpoint vel), varsle, når kundene gikk ut av butikken, da. 

 

Så vi jobba med svinnredusering på flere måter, da. 

 

For disse barberbladene og vitaminpillene, osv. 

 

De ble ikke merket, når varene ble satt opp. 

 

Men de varene som var mest utsatt for å bli stjålet. 

 

De ble merket, av en butikkmedarbeider, (eller oftest leder vel), da. 

 

Som en egen rutine, da. 

 



Så da måtte vi liksom se gjennom for eksempel alle barberbladene, da. 

 

En eller to ganger i uka kanskje, da. 

 

Og se om det var noen barberblad-pakker som det manglet alarm-klistremerker på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mot slutten av år 2000. 

 

Så lå Rimi Nylænde akkurat på LIS-brutto. 

 

(For perioden januar 2000 til høsten 2000, da. 

 

Mener jeg å huske at det var). 

 

Så vi hadde da kun 500 kroner i totalt svinn, for hver dag, da. 

 

Så Stian Eriksen og meg, vi fikk med en gang kontroll på svinnet, da. 

 

Etter at vi fikk økt fokus på dette, (fra distriktsjefen), da. 

 

Så det funka greit. 

 

Og også når det gjaldt omsetning, så lå vi akkurat på budsjett, (for det her året). 

 

Og også når det gjaldt kostnader, så lå vi på budsjett, (mener jeg å huske). 

 

Men når det gjaldt lønn, så lå vi litt over budsjett, da. 

 

Men jeg regna med at det var greit, siden vi aldri hadde ambulerende i butikken, for eksempel. 

 

Og siden jeg nesten aldri pleide å ringe PØF og mase om forskjellige ting, da. 

 

Så jeg hadde trodd det, at jeg skulle få bonus, som butikksjef, på Rimi Nylænde, for år 2000. 

 

(Og jeg hadde også lovt assistent Stian det. 

 

At hvis jeg fikk bonus, så skulle han også få noen tusen, da. 

 

Siden han hadde jobba så bra, da). 

 

I 2001 da, (etter at jeg hadde begynt på Rimi Kalbakken). 

 

(For da skulle der være bonus-utdelings-sermoni, (husker jeg). 

 

For år 2000, da). 

 



Men jeg fikk visst ikke noe bonus, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så da ble jeg litt overrasket, må jeg si. 

 

Selv om vel lite egentlig overrasket meg, i Rimi, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så det var ikke sånn at jeg hadde tatt det for gitt at jeg skulle få bonus, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg hadde lært i Rimi å fokusere mest på hvordan butikken tok seg ut, for kundene, da. 

 

Og ikke så mye å fokusere på butikkøkonomi, da. 

 

Så jeg måtte liksom lære å se butikken fra et økonomisk perspektiv også, da. 

 

Selv om jeg jo hadde gått økonomilinja, på handel og kontor, noen år før det her. 

 

Men det tror jeg ikke at noen av mine butikksjefer hadde gjort liksom, (for å si det sånn). 

 

Så ingen av mine tidligere butikksjefer forklarte meg noe særlig om butikkøkonomi da, (må man vel 

si). 

 

Så dette var nok et tema som mange butikksjefer muligens ikke klarte å forklare så bra om, for 

assistentene, da. 

 

Det er mulig. 

 

Og det samme var det med lønningene. 

 

Jeg hadde ikke lært å regne lønningene ordentlig, da jeg begynte som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Så jeg måtte liksom lære det først og da, før jeg begynte å lære mer om butikkøkonomi og andre 

ting, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når det gjaldt svinn-reduserings-programmet. 

 

Så sa PØF det, husker jeg. 



 

At han ville det, at lederne, (Stian og meg), skulle jobbe med de varene, som det var mest svinn på, 

da. 

 

Og det var melk, brød, frukt, kjøtt og andre kjølevarer, da. 

 

Og det som var, det var at jeg hadde lært opp en gutt, som het Petter. 

 

(Som bodde på Abildsø, vel). 

 

Og som hadde jobba i butikken, gjennom skolen, eller noe sånt, muligens, (i starten). 

 

(Selv om jeg ikke husker helt nøyaktig hvordan dette var nå). 

 

Til å sette opp kjølevarene fra Hakon da, (husker jeg). 

 

Og det funka bra, sånn som jeg husker det, at han Petter, la opp kjølevarene, da. 

 

Men PØF ville at vi lederne skulle legge opp kjølevarene og Spis-varene også, da. 

 

(Som del av det svinn-reduserings-programmet sitt, da). 

 

Så jeg måtte be Petter om å begynne å legge opp tørrvarer, istedet. 

 

Sammen med en gjeng andre folk da, som pleide å jobbe med den arbeidsoppgaven, på tirsdagene 

og torsdagene da, (var det vel). 

 

Så dette var en litt negativ konsekvens kanskje, av det svinn-reduserings-programmet, til PØF, da. 

 

At han Petter mista det ansvaret som han hadde hatt, med å legge opp kjølevarer, da. 

 

Så et sånt svinn-reduserings-program, det kan få konsekvenser, for flere enn bare lederne, når det 

gjelder arbeidsoppgaver og sånn, da. 

 

Fant vi ut. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, på den her tida, i Rimi. 

 

At det liksom var to skoler, når det gjaldt når på dagen, som butikken skulle se best ut, da. 

 

Og Jon Bekkevoll, (var det vel). 

 

Han mente vel det, at butikken burde se bra ut. 

 

(Det vil si at fruktdisken burde være på topp, osv). 

 



I 15-16-tiden, på dagen. 

 

Når folk kom hjem fra jobb, osv. 

 

For det var de kundene, som Rimi tjente penger på, da. 

 

De som handla i rushet, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men tradisjonelt, så hadde vel butikksjefene mest gjort det sånn. 

 

At butikken så strøken ut, klokka ni om morgenen, da. 

 

Men da var det egentlig mest gamle koner og sånn, som handla, da. 

 

Og de tjente ikke Rimi like mye penger på, da. 

 

Som de yngre husmødrene osv., som handla etter jobben, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og PØF, han var vel egentlig av den gamle skolen da, må man vel si. 

 

For før PØF begynte med svinn-reduserings-programmet sitt. 

 

Så pleide jeg, (som jobba seinvaktene fast, liksom). 

 

Å jobbe mye ute i butikken, sammen med den 'tørrvare-gjengen', da. 

 

Og da, så pleide jeg ikke å shine melka. 

 

Eller jeg satt vel muligens en ekstrahjelp, til å ta melka. 

 

Sånn at jeg hadde kontrollen, på hva som skjedde, ute i butikken, da. 

 

(Sånn som jeg hadde pleid å gjøre det, da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Da Therese Gulliksen og Shomaila Butt pleide å ta melka, på seinvaktene). 

 

For da kunne jeg jobbe sammen med. 

 

(Og liksom følge med litt på). 

 



Den her 'tørrvare-gjengen', da. 

 

Men etter at PØF begynte som distriktsjef. 

 

Så fikk jeg høre det, at jeg måtte ta melka hver kveld, da. 

 

Og at det var sånn, at melka måtte være strøken, hver kveld, da. 

 

For sånn var det bare. 

 

For jeg tok vel bare melkebestillinga, om kvelden. 

 

For jeg hadde vel ganske bra 'tek', på den, da. 

 

Og det var vel lite svinn, på Rimi Nylænde, både på melk og brød, før PØF begynte med det her 

svinn-reduserings-programmet sitt, da. 

 

Det var vel på frukt og kjøtt, at det var mest problemer med svinn egentlig, (sånn som jeg husker 

det, ihvertfall). 

 

(Og kjøttdisken, den ble jo styrt av Spis, (som tok bestillingene og la opp varene), i mange år. 

 

Og frukta, den hadde jeg lært om på fruktkurs, hos Gartnerhallen, at man burde være veldig nøye 

med, når det gjaldt å ta ut dårlig frukt, og sånn, da). 

 

Men PØF var bombastisk da, (må man vel si). 

 

Og sa bare at sånn skulle det være. 

 

Melka skulle være strøken, klokka 20 om kvelden. 

 

(Som jo var det samme, som klokka 9, dagen etter). 

 

Sånn var det bare, sa PØF. 

 

Så PØF var av den gamle skolen da, mistenker jeg. 

 

Altså av den skolen som mente at butikken burde være på topp, klokka 9 om morgenen, da. 

 

Og ikke klokka 15-16, når de beste kundene, kom for å handle, på vei hjem fra jobben, da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 



 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 73: Mer fra år 2000 

 

Etter at jeg fikk alle de pengene, da mora mi døde. 

 

Så kjøpte jeg meg noen kule klær. 

 

Som en syrevasket, svart Marlboro-jakke, osv. 

 

Og også noe gensere og sånn, fra en liksom veldig kul klesbutikk da, som lå ikke så langt unna 

rådhuset der, da. 

 

I en sidegate til Karl Johan, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og David Hjort, han ba meg på en fest, i leiligheten til mora hans, like ved Freia Sjokoladefabrikk, 

der. 

 

Og der, så var også Bjørn Erik. 

 

Og han hadde bedt med masse ungjenter, fra ved Kiellands Plass der, husker jeg. 

 

Og Bjørn Erik og David Hjort og dem, de satt mest i sofaen der, da. 

 

Men der satt også Alex fra Rimi Sinsen, blant annet. 

 

Så jeg gikk en del rundt der, da. 

 

Og utafor leiligheten, da jeg dukka opp der. 

 

Så stod det en svensk gutt, (husker jeg), som jobba på den samme kafeen, i første etasje, i Oslo City 

der, som der Heidi fra Nord-Norge og David Hjort hadde jobba, da. 

 

(Der hvor David Hjort en gang sa at de hadde en jødisk sjef, forresten. 

 

Og at det var derfor at han ikke ville jobbe der. 

 

Men istedet søkte på jobb, på Rimi Bjørndal, da). 

 

Og jeg spurte han svensken, om han ville ha en øl, husker jeg. 

 

For jeg måtte nesten spandere litt, siden jeg hadde fått så mye penger, husker jeg. 

 



Og det var 0.33 liters Ringnes-bokser, da. 

 

Som jeg hadde med to six-packer av, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg syntes at de boksene var litt kule, da. 

 

For det var jo ganske nytt med ølbokser i Norge, (på den her tida), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen av de her 17 år gamle venninnene, til Bjørn Erik, de var jo noen absolutt skjønnheter da, (må 

man vel si). 

 

Og det var også noen pakistanere, (eller noe), på den her festen, til David Hjort, som skremte de her 

jentene, da. 

 

Og de jentene spurte om de kunne få låne mobilen min da, (husker jeg). 

 

Og de ble vel litt imponert, siden jeg hadde abonnement, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at jeg stod inne på kjøkkenet til David Hjort der, (eller hvordan rom det her egentlig 

var). 

 

Og ei veldig pen 17 år gammel jente. 

 

Hu dreiv og viste meg hvordan alle de tre toppene hennes så ut, da. 

 

Hu hadde en tiger-mønstret topp, under den øverste toppen. 

 

Og så en svart topp, under den tiger-mønstrede igjen, (husker jeg). 

 

(Men hu visste meg ikke puppa som var under den svarte toppen igjen, da. 

 

For å fleipe litt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og hu pene, 17 år gamle jenta, hu hadde også ei afrikansk venninne, som jeg prata med, da. 

 

Og de ble skremt av Alex, fra Rimi Sinsen, som klådde på hu pene norske, vel. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så derfor, så hang de her to pene 17 år gamle damene med meg, da. 

 

For de ble liksom skremt, av omtrent alle de andre, på den her festen, da. 

 

Og politiet kom også dit, fordi naboene hadde klaget på støy, vel. 

 

Og da de gikk igjen, så sa David Hjort at det var bra at jeg hadde stått der og drukket øl, da. 

 

Siden det vel mest gikk i hasj osv., når det gjaldt David Hjort og dem, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og de her to langbeinte 17-år gamle skjønnhetene. 

 

(Hu hvite og hu mørke). 

 

De sa at en annen 17 år gammel jente, som hadde vært der, var jødinne. 

 

Og at de syntes synd på henne, fordi at hu var jødisk, og prøvde å ta seg litt av henne, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at jeg ble imponert over hvor pene de her to ungjente-venninnene, til Bjørn Erik var, 

da. 

 

Og de sa vel noe om at de hadde tenkt å bli modeller, (eller noe sånt). 

 

Så jeg sa til dem det, at jeg regna med å få se dem i The Face, da. 

 

(Det bladet som fettern min Ove jo pleide å kjøpe). 

 

For å liksom ha noe å si, da. 

 

Men om dem fikk være med i The Face, det veit jeg ikke. 

 



For jeg pleide jo ikke å lese det bladet, så. 

 

Men det veit kanskje Ove. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og disse to, unge skjønnhetene. 

 

De bodde bare et steinkast unna meg, da. 

 

I Waldemar Thranes gate. 

 

Ved Thranen der, da. 

 

(Like ved Kiellands Plass). 

 

Så de ville ta taxi sammen med meg, da. 

 

Og da vi gikk langs Sofienberg-parken der. 

 

Så orka nesten ikke hu afrikanske å gå fram til enden av Sofienberg-parken der, da. 

 

For jeg hadde planlagt å stoppe en drosje der, da. 

 

Så hu ble nok fort sliten, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men i drosjen, så skulle hu afrikanske absolutt kline, da. 

 

Og jeg var vel litt forkjøla, tror jeg. 

 

(For det her var om vinteren, da). 

 

Så jeg tror ikke at jeg klarte å få unna all snørra, som rant fra nesa mi, mens vi klinte, da. 

 

For jeg var vel litt full også. 

 

Og da vi kom fram til ved Thranen der, da. 

 

Så skulle de her to 17 år gamle skjønnhetene gå ut av taxien, da. 

 

Men de inviterte ikke meg, til å bli med dem, eller noe sånt, da. 

 



Men de bodde vel antagelig hjemme hos foreldrene sine da, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og jeg så de aldri igjen etter det her, da. 

 

(Men Ove har kanskje sett dem i The Face, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det er mulig at jeg dro rett på So What, eller noe. 

 

Da jeg kom hjem, fra den her festen, hos mora til David Hjort, da. 

 

Ihvertfall så husker jeg det, at jeg møtte ei blondinne, som satt sammen med venninna si. 

 

I portrommet, mellom So What og Grensen der, da. 

 

En gang, (på den her tida), som jeg skulle gå hjem, fra So What, da. 

 

Og jeg fikk mobilnummeret til hu ganske pene blondinna, da. 

 

Og vi ble enige om å møtes på utestedet Blue Monk, da. 

 

(Hvor Pia en gang hadde dratt meg med. 

 

På burdagen sin vel. 

 

Et år eller to før det her, kanskje. 

 

Og hvor vi så Michael, bartenderen fra Jollys, (husker jeg). 

 

Han som jeg en gang hadde spurt, om visste hvor Pia var. 

 

Den gangen som hu ble borte, fra Ungbo, i flere dager, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg satt og prata med hu pene So What-blondinna. 

 

Ved et bord, i det store rommet, (der hvor de har en stor TV-skjerm og en scene, osv), liksom bak 

bardisken, på Blue Monk der, da. 



 

Og jeg tror at jeg må ha jobbet ganske mye. 

 

For jeg merka liksom både øl-en og den fine musikken raskt, da. 

 

(Og musikken var Red Hot Chili Peppers, med 'Californication'-albumet, husker jeg). 

 

Og hu blondinna, hu var pen, da. 

 

Men jeg skjønte meg ikke helt på henne, (for å være ærlig). 

 

For hu fortalte at hu også hadde en annen type, og at hu ville fortsette å treffe han, da. 

 

Så om hun mente at hun ville ha to typer på en gang. 

 

Eller om hu ikke ville møte meg noe mer. 

 

Hva vet jeg. 

 

Jeg tok det som en fornærmelse uansett, ihvertfall. 

 

Så jeg ringte aldri hu her dama igjen, da. 

 

Selv om hu var ganske pen, da. 

 

Og jeg lurer på om det er hu som en gang fortalte meg det. 

 

At man kunne bare kjøre helt nærme kamera-siden, i bomringen, og så ble det ikke tatt bilde, av 

hele skiltet, da. 

 

(For jeg mener å huske ganske vagt, at jeg har snakka med ei dame, som jobba, i Fjellinjen, da. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og jeg har seinere lurt på, om hu So What-blondinna, kan ha vært hu Inga Marte Thorkildsen, i SV. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter det her, så sendte jeg vel en tekstmelding, til hu Sara, fra Lørenskog, vel. 

 

Og hu hadde da flytta lengre ut distriktet, i Romerike der, (med mora si vel), mener jeg å huske. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

For jeg fikk så dilla på det Californication-albumet, (til Red Hot Chili Peppers), da. 

 



Etter å ha vært ute med hu Inga Marte Torkildsen-dama, på Blue Monk, da. 

 

Og hu Sara, hu gadd å sende meg det albumet, (som hu jo hadde fått av meg, noen måneder 

tidligere), i posten, da. 

 

Men hu hadde skrevet: 'Sara sin Chili', og sånn, utapå hele CD-coveret, da. 

 

Så hu var kanskje redd for at hu ikke skulle få den CD-en tilbake igjen, da. 

 

Men jeg sendte det albumet tilbake til henne etter en stund, da. 

 

Selv om det kanskje tok litt lang tid vel, muligens. 

 

For jeg hadde jo ganske mye å gjøre, på jobben min, som butikksjef osv., på den her tida, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 74: Bryllup i Hallingdal 

 

En gang, sommeren 2000, så ble det til, at jeg måtte kjøre opp Hallingdalen igjen, husker jeg. 

 

For Pia hadde fått meg til, (i et stresset øyeblikk, må man vel si), å si ja til å bli med, på bryllupet, til 

Jan Snoghøj og Hege fra Rødgata. 

 

Som de skulle ha langt oppe i Hallingdalen, (på et hotell høyt oppe i en dalside der), av en eller 

annen grunn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kjørte forbi avkjøringa til Vassfaret der. 

 

(Et stykke opp i Hallingdalen, da). 

 

Så fortalte Pia meg det, at Nina Monsen var død, (husker jeg). 



 

Og det var som et sjokk for meg, husker jeg. 

 

Og jeg spurte Pia litt mer om det her vel. 

 

Og da sa Pia det, at: 'Kjente du henne så bra, da?', (eller noe sånt). 

 

Men jeg gadd jo ikke å fortelle Pia, om den gangen som Nina Monsen hadde sugd meg og latt meg 

pule henne, i stua og på det første soverommet mitt, i Leirfaret 4 der, da. 

 

For noen ting vil man vel ha for seg selv og, liksom. 

 

For Pia kan liksom være litt vel sånn svett eller klam noen ganger da, synes jeg. 

 

Så hun er vel ikke den første personen, som jeg ville ha pratet med, om damer og sex liksom, 

(mener jeg). 

 

Og dessuten, så satt jo Pia sin lille negersønn Daniel, i baksetet. 

 

Så da kunne jeg jo nesten ikke ha prata noe, om hva Nina Monsen og jeg dreiv med, den seine 

høstkvelden, i 1988, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom opp til 'Dalom' der. 

 

Så kjørte vi først innom en bensinstasjon, for å kjøpe noe mat og bensin og sånn, da. 

 

Og Pia sa det, at hu vanligvis ikke spiste svinekjøtt. 

 

Men at hu likte å kjøpe seg en pølse, når hu var borte hjemmefra, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom opp til hotellet. 

 

Som lå helt oppe i en høy og bratt dalside, da. 

 

Ikke så langt fra den bensinstasjonen der. 

 

Så hadde ikke Pia tatt med seg nok klær, da. 

 



Så hu ville låne en skjorte av meg da, (husker jeg). 

 

Og det var en blå Gant tennisskjorte, som jeg hadde kjøpt på VIC, på Oslo City. 

 

Etter å ha fått et gavekort, til den butikken, i julegave, av nettopp søstera mi, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at en hel gjeng av oss, satt i en stor stue, på det hotellet, på fredagskvelden, da. 

 

Og at Pia satt ved siden av en svær bamse av en kar, fra Berger, ved navn Tom Bråten, da. 

 

(Som jeg også har skrevet om, i Min Bok, vel). 

 

Og at Tom Bråten begynte å flørte med Pia, da. 

 

Tom Bråten sa noe sånt som at: 'Keiko er en hval'. 

 

Og Pia sa da: 'Spekkhogger'. 

 

Og Tom Bråten sa da: 'Sa du sprekk-hogger?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Pia og Tom Bråten, de råflørta skikkelig da, mens en hel gjeng, (inkludert faren min), satt og så 

på, da. 

 

Mens Pia og Tom Bråten prata om sprekk-hoggere, og mens Tom Bråten hadde henda sine, på min 

Gant tennisskjorte da, som Pia hadde på seg. 

 

Og jeg var ikke så nøye på hvem søstera mi flørta med egentlig. 

 

For jeg hadde jo sett henne sammen med den mest goofy-e fyren i Svelvik. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 2, vel). 

 

Og også sammen med masse negre inne i Oslo, da. 

 

Men jeg syntes vel kanskje at ble litt vel mye av det gode, når Pia og Tom Bråten, liksom satt og 

råflørta sånn, rett foran trynet på meg, og mange andre folk, da. 

 

(Ihvertfall siden dem satt og liksom grisa med min tennisskjorte og, da). 

 

Så jeg sa til Tom Bråten, med en vennskapelig tone da, (vil jeg vel si). 

 

At: 'faren sitter der og broren sitter der og du tuller med søstera'. 



 

(Noe sånt). 

 

Og da ble Tom Bråten gæern, husker jeg. 

 

Og lurte på hvem som skulle stoppe den her tullinga, da. 

 

Om det var faren eller broren. 

 

Og faren min satt der og så ned, og sa noe sånt som at: 'Jeg har aldri hatt noe imot deg jeg Tom'. 

 

Så faren min syntes visst at den her råflørtinga var grei, da. 

 

Og han holdt visst med Tom Bråten, da. 

 

Og da skulle vel Tom Bråten begynne å diskutere mer med meg, da. 

 

Men en som het Frank vel, (som hadde dukka opp litt seinere enn de andre, mens jeg tilfeldigvis var 

i resepsjonen der, for å spørre om noe, og da samtidig fikk forklart han Frank, at vi som skulle i det 

bryllupet, vi satt der og der da), han fikk roa ned han Tom Bråten litt, da. 

 

Så han gikk imellom da, må man vel si. 

 

Men jeg hadde jo egentlig bare sagt en vennskapelig kommentar, liksom. 

 

Så jeg syntes at han Tom Bråten var litt vel aggressiv da, (må jeg vel si). 

 

Og hvorfor søstera mi absolutt skulle ha på seg min tennisskjorte, den her kvelden, det skjønner jeg 

vel ikke så mye av ennå, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Christell forsvant vel ganske fort i bingen, på fredagen, mener jeg å huske. 

 

Jeg kan ikke huske at hu var der, da Tom Bråten og jeg kjegla, ihvertfall. 

 

Og Pia gjorde seinere et poeng av det, at nesten alle gikk å la seg tidlig, på fredagen, fordi at de ville 

se pene ut, i bryllupet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så var det bryllup, nede i Geilo sentrum da, (mener jeg at det må ha vært, ihvertfall). 



 

Og jeg husker at Christell babla om noe greier, på hotellet, (før Pia, Daniel og jeg kjørte ned til ved 

kirken der), da. 

 

Men jeg husker ikke hva det var, som Christell babla om, da. 

 

Og jeg tror at faren min og Haldis ville sitte på med meg, ned den dalsida, ned til kirken, da. 

 

For de hadde tatt toget til Geilo, (og ikke kjørt), av en eller annen grunn, da. 

 

Men jeg lot som at jeg ikke skjønte noe, og spurte ikke om faren min og Haldis om de ville sitte på, 

ned til kirken, da. 

 

På grunn av omsorgssvikten deres på 80-tallet, som jeg har skrevet om, i Min Bok. 

 

Og jeg var vel også litt skuffa, over faren min, fordi at han hadde vært så ettergivende, ovenfor Tom 

Bråten, under den her kjeglinga, angående oppførselen til søstera mi, kvelden før, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter seremonien i kirka. 

 

(Som jeg ikke husker så mye fra). 

 

Så husker jeg at jeg kjørte innom den bensinstasjonen, i Geilo der, (med Pia og Daniel i bilen), før 

jeg kjørte opp til hotellet igjen, da. 

 

(For jeg hadde jo så mye penger, å bruke på alt mulig. 

 

Etter at jeg fikk alle de pengene, etter mora mi, et drøyt halvår før det her, da. 

 

Så jeg sløste kanskje litt mye, på den her tida. 

 

Det er mulig). 

 

Og jeg lurer nå på om den bensinstasjonen kan ha vært den samme, som den bensinstasjonen, som 

jeg noen ganger pleide å handle på, den ferien, som vi var på Highland Hotel der, i Geilo, jula 1989. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Under bryllupsmiddagen, så så et sang-ark, veldig rart ut, i mitt sanghefte da, husker jeg. 

 

Og det var brudgommen sin mor sin sang, da. 

 

(Nemlig Haldis sin sang, da). 

 

For det arket, det hadde blitt veldig krøllet, da. 

 

Og så hadde det blitt rettet og glattet ut igjen da, liksom. 

 

(Før det så hadde blitt satt inn, i sangheftet mitt, da). 

 

Så Haldis likte nok ikke meg, da. 

 

(Skjønte jeg). 

 

Uten at jeg vet om dette bare var på grunn av at jeg ikke ville kjøre henne og faren min, ned til 

kirka, tidligere på dagen. 

 

Eller hva det kan ha vært. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det ble også holdt en del pinlige taler der, husker jeg. 

 

Bruden, (altså Hege fra Rødgata), sin lillebror. 

 

(En kar med mørkt hår). 

 

Han begynte å prate ganske lavt om hvor mange sex-partnere, som Christell hadde hatt, (husker 

jeg). 

 

(Hvis jeg skjønte den utydelige pratinga hans riktig, da). 

 

Og det var jo en hel 'haug'. 

 

Christell hadde visst hatt 30-40 sex-partnere, eller noe sånt, da. 

 

(Hvis jeg skjønte den her talen riktig, da). 

 

Det var ihvertfall noe med Christell, da. 

 

Og han broren til bruden spurte liksom Christell da, om hvor mange det var igjen. 

 

Om det var førtisju, (eller noe sånt), da. 

 

(Uten at jeg husker det nøyaktige tallet da, som brudens lillebror nevnte). 

 



Men sånn som jeg skjønte det, så babla han lillebroren til bruden, om hvor mange sexpartnere, som 

Christell hadde hatt, (i sin tale), da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En fra Berger, (jeg tror det må ha vært Tom Bråten), holdt også tale. 

 

Og han nevnte det, at Hege fra Rødgata, kun hadde vært femten år gammel, den første gangen som 

Jan Snoghøj, hadde klint med henne, da. 

 

Dette må ha vært det året jeg var russ i Drammen. 

 

(Eller året før). 

 

Og fra den tida, så husker jeg det, at Christell bodde mye hos Jan, i Rødgata, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

For Christell var venninne med Hege fra Rødgata, da. 

 

Det husker jeg. 

 

Fordi at den første gangen, som jeg skulle ligge over, hos Jan, i Rødgata, (høsten 1988, vel). 

 

Fordi at jeg skulle jobbe, på CC Storkjøp, dagen etter. 

 

(En lørdag, da). 

 

Og faren min hadde foreslått det, (utenom sammenhengen vel), at jeg kunne ligge over hos Jan, på 

Gulskogen, da. 

 

I et bygg som vel Haldis og faren min eide. 

 

De fredagene, som jeg skulle jobbe tidlig, på CC Storkjøp, dagen etter, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Christell, hu møtte meg, da jeg gikk av Rødgata-bussen, (denne høstkvelden i 1988), da. 

 

(For jeg var ikke så kjent på Gulskogen, da). 

 

Før hu så dro bort til Hege i Rødgata, da. 

 

Og så overrasket Christell meg. 

 

Når hu noen timer seinere kom tilbake, til Jan sin leilighet, da. 



 

For da satt jeg og prata i kontakttelefonen, da. 

 

Fordi at jeg kjeda meg, da. 

 

Og da ble Christell forbanna, husker jeg. 

 

(Fordi at jeg hadde brukt telefonen, da). 

 

Så jeg fikk visst bare lov til å sitte helt stille i sofaen der da, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så Christell og Hege fra Rødgata, de var venninner, da. 

 

Og en gang, mens Hege fra Rødgata fortsatt bare var femten år. 

 

Så hadde visst hu liggi over, hos Jan, (siden hu var venninne av Christell), da. 

 

Og så hadde Jan, (som var cirka ti år eldre enn Christell og Hege fra Rødgata da), plutselig kommet 

hjem, seint på kvelden, da. 

 

Og så hadde Jan begynt å kline, med Hege fra Rødgata, mens hu lå og sov, i en seng, i leiligheten til 

Jan, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Jan Snoghøj, han hadde faktisk vært bortpå Hege fra Rødgata, da hu Hege var bare femten år, 

(og Jan var tjuefem år), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Ifølge den talen, til Tom Bråten, ihvertfall. 

 

Men Hege fra Rødgata og Jan Snoghøj, de hadde ikke vært et par, helt siden 1988. 

 

Nei, Jan Snoghøj hadde jo en datter ved navn Tiril, med ei annen Buskerud-dame. 

 

(Som han ble far til, på begynnelsen av 90-tallet, vel). 

 

Og jeg så jo Hege fra Rødgata og Christell, sammen med en kavaler, inne i Oslo, like etter at jeg var 

ferdig med Geværkompaniet, i 1993. 

 

(Han som spurte meg om jeg ville vaske trappa for dem. 

 

Etter at de hadde tømt et brannslukningsapparat, i trappeoppgangen, der de bodde, (like ved 

Møllergata), da. 

 



Noe jeg syntes at var uhøflig å spørre om, da. 

 

For Christell kunne vel vaske bort sin egen dritt etter seg liksom, tenkte vel jeg, da. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da det var Jan Snoghøj sin tur, til å holde tale. 

 

Så sa han at han hadde lært seg til å bli flink å kline. 

 

Fordi at han ville kompensere, for et eller annet, da. 

 

Antagelig fordi at han hadde liten tiss, virket det som, at han hintet til, (for meg ihvertfall), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og uten at jeg vet hvorfor han begynte å bable om det her. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at middagen og sang-heftet var ferdig. 

 

Så gikk jeg bort til der Christell stod, sammen med sin svenske kjæreste Mattias. 

 

(Som kjørte en grønn BMW, opp til Geilo, husker jeg. 

 

Og som jeg vel hadde møtt, en 17. mai, på Oslo S., ikke så lenge før det her. 

 

Da Christell, Pia og jeg, var på puben Tre Brødre, i Karl Johan. 

 

For så å gå ned til Oslo S, og møte Mattias, som kom med et tog, fra Sverige. 

 

Dette må vel ha vært enten 17. mai 1999 eller 17. mai år 2000, vel. 

 

Hvis det ikke var 17. mai 1998, da. 

 

Noe sånt). 

 

For jeg tenkte vel kanskje at jeg skulle prate med Christell, om den her talen, til brudens lillebror, 

da. 

 

Men Christell ville ikke prate med meg, husker jeg. 



 

Hu klagde bare til han svensken, og lurte på hvorfor jeg ville prate med henne, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var heller ingen andre folk, som ville prate med meg, der. 

 

Så jeg ble til slutt så lei, så jeg bare gikk og la meg, da. 

 

På samme rom som Daniel. 

 

Siden Pia, Daniel og jeg, måtte dele rom, da. 

 

Og så dukka det opp noen Berger-folk, på døra mi. 

 

Midt på natta, da. 

 

For de hadde hørt noen rykter om at jeg hadde hatt med en skvett vodka, opp dit, da. 

 

(For det var som på bestemor Ingeborg sin 80-års dag. 

 

I Gurvika, sommeren 1997. 

 

At jeg bare pleide å ta med en halvflaske vodka, hvis jeg hadde det stående, i barskapet mitt, da. 

 

Når jeg skulle på sånne her litt kjedelige slektstreff og sånn, da. 

 

Sånn at jeg hadde litt alkohol i reserve, i tilfelle det trengtes, liksom. 

 

Hvis det ble noe nachspiel, eller noe sånt, da). 

 

Så jeg ga dem den Vikingfjord-flaska, som jeg hadde tatt med, da. 

 

Og som kanskje var en fjerdedel full, eller noe sånt, da. 

 

Og det var den andre Vikingfjord-flaska, som jeg hadde kjøpt, på Gardermoen. 

 

Da jeg dro til Ayia Napa, to år, før det her. 

 

(Det var den samme flaska, som hu Stockholm-dama, hadde fått vodka fra, der nede. 

 

Før hu måtte spy, eller noe. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

For jeg ga jo den flaska som jeg ikke åpna der nede, til Christell, da. 



 

Som takk for lånet, for de 2500 kronene, som jeg brukte, i lommepenger der nede, da. 

 

Før jeg fikk feriepengene mine, fra Rimi, da). 

 

Og jeg tenkte vel det, at oppi Dalom der, så var det vanskelig å få tak i drikkevarer. 

 

Så jeg fikk vel bare la de her Berger-folka få den vodkaen min da, (tenkte jeg nok). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på søndagen, så spurte Pia meg om Solveig, (Haldis sin venninne, som var den telegrafisten som 

hadde vært på jobb, under Scandinavian Star-ulykken). 

 

Kunne få sitte på med oss, ned til Oslo, da. 

 

Og jeg sa at det var greit, da. 

 

Siden jeg skulle den samme veien liksom, da. 

 

Og før vi kjørte avgårde. 

 

Så kom onkel Per, fra Stavanger, (ektemannen til Haldis sin søster Margrete, som Christell hadde 

kalt for 'tante Lete', under oppveksten). 

 

Han kom bort til bilen min, da. 

 

Og sa det, at skiltet foran på bilen manglet. 

 

Og det visste jeg godt fra før, da. 

 

Men jeg skulle ha bilen på EU-kontroll, i august måned, (eller noe sånt). 

 

Så jeg hadde planlagt å få skrudd på det skiltet igjen, i forbindelse med den EU-kontrollen, da. 

 

Og tante Lete, hu hadde jeg vel såvidt sagt hei til, dagen før, (mener jeg å huske). 

 

For jeg huska jo henne, fra to besøk, (med Haldis og faren min), til Stavanger, på 80-tallet, da. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Like før vi kom til Drammen, så begynte Pia å 'åndse'. 

 

Hu ville at vi skulle stoppe, på en bensinstasjon, som lå langs veien, mellom Hønefoss og Drammen 

da, (eller noe sånt). 

 

Men da jeg stoppa ved den bensinstasjonen, så skulle ikke Pia ha noe likevel. 

 

Hu ville bare at jeg skulle gå inn på den bensinstasjonen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg var litt stressa, da. 

 

Så jeg gikk bort til inngangsdøra, til den bensinstasjonen, da. 

 

Men så kom jeg på det, at jeg skulle jo egentlig ikke ha noe. 

 

Så jeg gikk tilbake til bilen igjen, da. 

 

Og da syntes jeg at jeg skimta Mattias sin grønne BMW, på avkjøringa, til bensinstasjonen der, da. 

 

Og jeg spurte de andre i bilen. 

 

Men de hadde ikke sett noen BMW da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi nærma oss Oslo, så ville Solveig at vi skulle kjøre den og den veien, da. 

 

Og jeg forklarte at jeg ikke pleide å kjøre så mye i Oslo Vest, da. 

 

Og da mobba hu Solveig meg litt, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så hu er vel litt snobbete kanskje, da. 

 

Og da vi slapp av hu Solveig. 

 

Utafor villaen sin, på Holmen der, da. 

 

Så begynte hu å mase om at hu trengte hjelp til å få klippet gressplenen sin, da. 

 

Men jeg var jo en travel butikksjef, som hadde nok å drive med, fra før, liksom. 

 

Så det eneste jeg kom på å si. 

 

Det var at Daniel kunne gjøre det, når han ble litt eldre, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg skulle kjøre ut i Holmenkollveien der. 

 

Fra den sideveien, som Solveig bodde i, da. 

 

Så var det en bil, med et middelaldrende ektepar i. 

 

Som kom fra den bensinstasjonen der, i Holmenkollveien, (ved Holmen der), da. 

 

Og som bare kjørte ut i Holmenkollveien, rett foran meg, da. 

 

Uten å skjønne det, at de hadde vikeplikt, siden de kom fra en bensinstasjon, (som vel er en privat 

eiendom, og ikke en offentlig vei), da. 

 

(Sånn som jeg mener å ha lært det, fra da jeg tok lappen, ihvertfall). 

 

Men jeg lurer på om Pia mente at det var jeg som kjørte feil, da. 

 

(Siden det her middelaldrende paret også tuta vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Det skulle ikke forundre meg. 

 

Men trafikkreglene tas kanskje ikke så nøye, oppe i Holmenkollen-distriktet der, da. 

 

Det er vel kanskje den som har størst bankkonto og dyrest bil, som har forkjørsrett, oppi der, da. 

 

(Uansett om bilen kjører ut fra en privat vei, eller ikke). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 



 

Og noen måneder etter det her bryllupet. 

 

Så fikk jeg et brudepar-bilde, av Pia vel antagelig. 

 

(Hvis det ikke kom i posten, da). 

 

Av det her brudeparet, da. 

 

Og på det bildet, som jeg fikk. 

 

Så åt både bruden og brudgommen. 

 

På den samme pølsa i brød, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så det var jo rimelig snodig, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 75: Blondinne fra Stockholm 

 

Sommeren år 2000, så var jeg også ute på byen, sammen med broren min Axel, på Studenten, 

husker jeg. 

 

Jeg husker at jeg gikk med en svart tennisskjorte, med glidelås istedet for knepping, i halsen. 

 

En skjorte som jeg hadde kjøpt på Jack & Jones, i Arkaden, et par år før det her, vel. 

 

Og som jeg hadde pleid å bruke ganske mye på byen, da. 

 

Selv om jeg også hadde andre skjorter, som jeg brukte, når jeg var ute på byen, på den her tiden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg stod i Karl Johans gate der. 

 

Utafor Studenten. 

 

Ved stengetid, klokka 3.30 cirka, natt til søndag, da. 

 



Og prøvde å finne noen damer å prate med, (i fylla), da. 

 

Og plutselig, så dukka det opp ei veldig pen dame der, da. 

 

Som viste seg å være fra Sverige. 

 

Hu var der sammen med et par venninner, og en gjeng norske karer, da. 

 

Jeg kom i prat med hu her skjønnheten, da. 

 

Og en norsk kar, spurte meg hvordan jeg klarte å få hu dama interessert i meg. 

 

For de hadde prøvd seg på henne hele kvelden, uten å lykkes da, sa han. 

 

Og en annen nordmann, (som var mye kraftigere enn meg), han la en kondom, ned i utringningen, 

til hu dama da, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da måtte jeg nesten spørre hu dama, om hu ville det, at jeg skulle begynne å slåss mot han karen, 

da. 

 

Men da svarte hu ikke noe, da. 

 

Og vi gikk etterhvert litt opp i Karl Johans gate der, da. 

 

I retning av Stortinget. 

 

Og holdt litt rundt hverandre og sånn, da. 

 

For hu dama var veldig pen og slank da, og kledd i en sånn gresk sommerkjole, av noe slag, da. 

 

Og Axel, han var vel inne på Studenten, eller noe sånt, tror jeg. 

 

Han hadde blitt borte for meg, tidligere på kvelden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu dama hu skulle absolutt innom utestedet Baronen, (som var oppe et par timer lenger, enn de 

andre stedene i Oslo, på den her tiden). 

 

Og hu bare sneik seg forbi hele køen og inn på Baronen da, husker jeg. 

 

Og jeg husker at jeg havna i en pirat-taxi, sammen med hu blonde dama og venninna hennes, da. 

 

Og jeg la da merke til det, at hu ikke hadde noe store pupper, husker jeg. 

 

Så jeg tenkte at hu nok hadde anoreksia, eller noe, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg spurte de her damene, om de ville bli med hjem til meg, da. 

 

Når vi kjørte opp Ullevålsveien der, da. 

 

Og vi kunne se Rimi-bygget, fra pirat-taxi-en, da. 

 

Men det ville de ikke, da. 

 

Og hu pene blondinna, hu begynte å beklage seg noe veldig, da. 

 

Og sa at når hu endelig hadde klart å få med noen hjem. 

 

Så var det noen indere som kjørte pirat-taxien, og som ikke fant veien, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så den pirat-taxi-en, den surra vel rundt i en time, eller noe sånt, da. 

 

Før den fant fram til der hu venninna til de her svenske damene bodde, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu som bodde, der hvor nachspielet var. 

 

Det var ei svensk sykepleierske, ved Radiumhospitalet, mener jeg å huske. 

 

Og de Stockholm-damene, som var på besøk hos hu sykepleiersken, da. 

 

De begynte å sette på en CD med Björn Rosenström, (var det vel), da. 

 

Med en sang som gikk noe sånt som: 'Yksa, yksa, yksa', (eller noe sånt). 

 

Og jeg syntes det var litt flaut, å være på nachspiel, med bare unge svenske damer, da. 

 

Så jeg stod mest ute på kjøkkenet der, da. 

 

Og da kom hu blondinna inn og bydde meg på en liten svensk rosinbolle, fra en pose, (mener jeg å 

huske). 

 

Og seinere så kom hu blondinna inn på kjøkkenet igjen. 

 



Og smurte seg en brødskive, da. 

 

Og da spurte hu meg hu jeg syntes at hu burde spise sånn leverpostei, med bilde av en unge på 

boksen, (fra Stabburet), da. 

 

Og jeg hadde vel hørt på nettet, at det var hjernemasse, (og sånn), i den typen, av leverpostei. 

 

(På sol.20ognoe, en gang, vel). 

 

Men jeg sa vel at hu kunne spise det 

 

For jeg tenkte vel at hu ikke ble skada av det, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da de damene skulle legge seg. 

 

Så klappa hu slanke blondinna, på liggeplassen, ved siden av henne, da. 

 

Og ville at jeg skulle legge meg ved siden av henne, i en seng da, (må det vel ha vært). 

 

Og det gjorde jeg, da. 

 

Men akkurat da jeg la meg der. 

 

Så begynte hu venninna hennes, (som var ganske barnslig), da. 

 

Å liksom reise seg opp i senga si, for å se, da. 

 

Og da syntes jeg at det ble flaut. 

 

Så jeg venta litt, før jeg la meg ned, da. 

 

(Til hu venninna slutta å spionere, liksom). 

 

Og da sa vel hu blondinna noe sånt, som at: 'Det her funkar inte', (eller noe sånt). 

 

Og så sovna hu bare vel. 

 

Men den forrige dama, som jeg hadde sjekka opp. 

 

Nemlig hu Malena fra Drammen, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Hu runka meg jo bare. 



 

Hu lot meg ikke få noe kjøtt rundt pikken, da. 

 

Så jeg var litt klar for å få meg et nummer liksom, da. 

 

Så jeg prøvde å få hu her svenske dama litt kåt, da. 

 

Så jeg begynte å kjærtegne henne litt, da. 

 

Der jeg lå, ved siden av henne, i en seng da, (var det vel). 

 

Og hu lå der i bare en truse, da. 

 

Men hu hadde jo anoreksia, eller noe. 

 

Så hu hadde jo ikke noen pupper, da. 

 

Så jeg kunne jo nesten ikke kjæle med puppene hennes. 

 

Sånn som jeg hadde gjort, den natten som jeg lå, i senga mi hjemme, sammen med hu Malena fra 

Drammen, da. 

 

(Noen måneder før det her, da). 

 

Så jeg lot istedet hånda mi, (ganske automatisk), gli nedover kroppen, på hu svenske skjønnheten, 

da. 

 

Istedet for opp mot puppene, (som hu ikke hadde), liksom. 

 

Og hu her svenske blondinna, hu var så slank, så hånda mi ble ikke ble stoppet at trusestrikken 

hennes heller. 

 

For det var liksom en klaring, på en centimeter, (eller noe), mellom magen og trusestrikken hennes, 

da. 

 

Så plutselig så lå jo hånda mi sånn til, at fingeren min omtrent automatisk gled inn i fitta hennes, da. 

 

Så jeg prøvde å fingre henne litt for å få henne kåt, da. 

 

Og for å prøve å vekke henne liksom, da. 

 

Og fitta hennes var ganske trang og sånn da, (husker jeg). 

 

Og sånn passe våt også, (må man vel si). 

 

Så det hadde nok vært digg å pult henne litt, da. 

 

(Husker jeg, at jeg tenkte). 

 

Men jeg turte ikke å ta av henne trusa liksom, da. 

 

For hu enten sov eller lot som at hu sov, da. 



 

(Jeg tror vel egentlig at hu lot som at hu sov, hvis jeg skulle tippe. 

 

For jeg skjønte ikke hvordan hu kunne unngå å våkna liksom, husker jeg). 

 

Og jeg prøvde å kysse henne litt og. 

 

Men hu lukta sånn billig Stabburet-leverpostei, da. 

 

Så til slutt så bare ga jeg opp, da. 

 

Men da lukta det jævlig vondt av fingra mine, husker jeg. 

 

For fitta til hu her blondinna, den lukta så vondt da, (fant jeg ut). 

 

Så jeg måtte gå inn på badet, to ganger, og bruke kjempemye håndsåpe, (begge gangene), for å få 

bort den vonda lukta, etter fitta, til hu her svenske blondinna, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dagen etter, da jeg våkna. 

 

Så lå det vel fire svenske damer, og sov, i det samme rommet, som jeg sov, da. 

 

Og de her damene, de prata om hva de hadde måttet gjøre, dagen før, da. 

 

'Og jag måtte äta sånn her äcklig leverpastej', (eller noe), sa hu svenske blondinna, til de andre 

svenske damene, inne på kjøkkenet der, da. 

 

Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall. 

 

Og uten at jeg skjønte hvem som hadde tvunget henne til det, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så stakk de tre andre Stockholm-damene ut døra, (uten å dusje). 

 

For å kjøpe seg noe mat, eller noe, (tror jeg). 

 

Men hu kjempepene blondinna ble igjen, da. 

 

Og det er mulig at hu var kåt da, og ville ha seg et nummer. 

 

Det veit jeg ikke. 



 

For jeg var litt sur på henne, fra kvelden før, da. 

 

Siden hu bare hadde sovna, da. 

 

Så jeg bare stakk, da. 

 

Men jeg sa vel kanskje hadet, vel. 

 

Det er mulig. 

 

(Det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så gikk jeg og fant en T-banestasjon, (eller noe), vel. 

 

Og dette husker jeg ikke helt nøyaktig hvor var. 

 

Men det var vel på Ullern, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var jo mye på #blablabla, på den her tida. 

 

Så jeg chatta med Zera og Tosh, om hu Malena fra Drammen og hu her Stockholm-dama, da. 

 

Og jeg fant mobilnummeret, til hu Stockholm-dama, som hadde eid leiligheten, da. 

 

Ved å søke på adressen, på nettet, vel. 

 

Og så ringte jeg til de her Stockholm-damene, da. 

 

Og da var de på vei nedover mot Sørlandet, på sommerferie, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg fikk prate med hu pene blondinna, da. 

 

Og hu bare spurte meg: 'Likte du rusinbullen?'. 

 

Og så la hu på vel. 



 

Så jeg fikk ikke avtalt å møte henne, igjen. 

 

For de skulle vel tilbake til Oslo igjen, (mener jeg å huske). 

 

Etter at de hadde vært på Sørlandet, da. 

 

Og uka etter, (må det vel ha vært). 

 

Så hadde jeg opplæring, i kassa, på Rimi Nylænde, av en kar med skjegg, som het Jostein, (mener 

jeg å huske), og som bodde på Lambertseter, vel. 

 

Og da, så hadde jeg glemt mobilen min hjemme, en dag, husker jeg. 

 

Og så hadde noen ringt meg, mens jeg var på jobben, da. 

 

Og da ringte jeg opplysninga, for å høre hvem det var, (husker jeg). 

 

Og det var visst politiet i en sørlandsby, da. 

 

Så jeg ringte de, og sa at jeg kjente noen svenske damer, som var dreiv og kjørte nedover på 

Sørlandet der, da. 

 

Og spurte om det hadde skjedd noe med de, da. 

 

Men jeg fikk til svar at det ikke var noe viktig, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da lurte jeg på om de her svenske damene hadde kontakta politiet, fordi at jeg ringte dem, 

(eller noe sånt), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Magne Winnem, han kom innom, på Rimi Nylænde, uka etter at jeg møtte hu svenske 

blondinna, da. 

 

Og da fortalte jeg han det, at jeg hadde våkna opp sammen med fire Stockholm-damer, da. 

 

Og det tror jeg at Henning Sanne, (som var innom butikken for å handle), overhørte. 

 

For jeg mener at jeg overhørte det, at han sa til dama si, noe sånt som at: 'Da hadde jeg vært 

avslappa og'. 

 

Men det er mulig at det var fordi at jeg drakk så mye, på byen, den helgen, at jeg var avslappa. 

 

For jeg var ganske full da, (husker jeg), da jeg traff hu svenske dama, (for å si det sånn). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og jeg tenkte jeg skulle prøve å få skrevet mer om dette, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Og en tid etter det her, så nevnte jeg for Axel det, at jeg hadde truffet hu pene, svenske blondinna, 

da. 

 

Og da sa Axel det at: 'Da skulle jeg ha vært der'. 

 

(Eller noe). 

 

Så Axel prøver visst å hindre meg, i å treffe damer, da. 

 

Så Axel må vel sies å være helt sinnsyk, eller noe. 

 

Så hva som foregår inne i huet hans, det veit jeg ikke. 

 

Men en liten advarsel mot Axel, er vel kanskje på sin plass. 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 76: Kvelde 

 

Sommeren år 2000, (må det vel ha vært), så fortalte Pia meg det, at onkel Martin og Grete 

Ingebrigtsen, hadde solgt gården sin i Askim og istedet flyttet til en ny gård, i Kvelde, like ved 

Larvik, hvor vi jo selv hadde bodd, på 70-tallet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel hadde tidligere prøvd å få meg til å ble med, for å besøke onkel Martin, da han drev den 



fiskedammen, ute i Spydeberg, på 90-tallet. 

 

Men jeg hadde ikke lyst, da. 

 

For jeg husket at onkel Martin hadde vært uhøflig, da jeg besøkte han på sykehuset, (Sophies Minde 

vel), i Oslo, høsten 1990 vel, (etter at bestemor Ingeborg hadde bedt meg om å besøke han). 

 

(Som jeg vel har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Og Pia hadde en gang sagt det, at hu hadde sett det, at onkel Martin hadde vært slem, mot noen 

damer, på Schoushallen, (eller noe sånt), en gang, som hu hadde vært på byen, da. 

 

Også på 90-tallet, da. 

 

Så jeg var litt skeptisk til onkel Martin, da. 

 

Men Pia og jeg hadde jo besøkt Martin og Grete, i Askim, i forbindelse med at mora vår døde. 

 

(Noen måneder før det her). 

 

Og da hadde vel onkel Martin nevnt det, at han ville at vi skulle ha mer med hverandre å gjøre, da. 

 

(Og at det var synd at det måtte et dødsfall til for at vi skulle bli bedre kjent. 

 

Noe sånt). 

 

Og når Martin og Grete så flytta til like ved Larvik, (hvor jeg jo vokste opp). 

 

Så syntes jeg at det virka mer artig, å besøke onkel Martin og dem, da. 

 

Så da lot jeg meg overtale til det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel en helg, i sommerferien min, (eller noe), at Pia, Daniel og jeg, skulle dra ned, for å 

besøke onkel Martin og dem, i Kvelde, da. 

 

Og jeg var nok litt overarbeidet muligens, på den her tida. 

 

Så jeg var ikke hos Pia og dem, i Tromsøgata, før ut på ettermiddagen, på fredagen, da. 

 

Og da ringte jeg Martin og Grete, fra mobilen min da, (husker jeg). 

 

For å si fra om at vi kom fram dit litt seint, da. 

 

Og så sa jeg det, at vi kan sikkert dra i morgen istedet, hvis det passer bedre. 

 

(Bare for å ha noe å si liksom, da). 



 

Og da svarte Grete Ingebrigtsen det, at det passet bedre. 

 

Og så måtte vi dra ned på lørdagen istedet da, (husker jeg). 

 

Og seinere, så har Pia fortalt meg det, at Grete Ingebrigtsen har en diagnose, som sier at hun er 

sinnsyk, (eller noe sånt), da. 

 

Og da skjønte jeg kanskje mer av den her rare oppføreselen, til hu Grete Ingebrigtsen, da. 

 

For hu var vel uhøflig, (må man vel si), da hu sa det, at det passet bedre, hvis vi dro ned dagen etter, 

da. 

 

(Akkurat når vi skulle starte på kjøreturen ned dit, da. 

 

En kjøretur på drøye to timer, vel). 

 

På lørdagen, så kjørte vi ned, mens det enda var lys, husker jeg. 

 

(Selv om det vel er lys lenge, om sommeren, i Norge). 

 

Og jeg kjørte ned mot Larvik. 

 

Og tok av mot Kongsberg, like etter Verningen der, langs E18, (noen få kilometer nord for Larvik 

sentrum), da. 

 

Jeg hadde vel så og si aldri kjørt på den veien, opp mot Kongsberg der før. 

 

(Altså den veien som følger Lågendalen oppover, da. 

 

Lågen blir forresten også kalt Numedalslågen. 

 

Så hvis man følger den elva langt nok nordover, så kommer man til Numedal, da. 

 

Hvor bestemor Ågot jo var fra). 

 

Så jeg kjørte innom en gårdsbutikk, da. 

 

Mellom Larvik og Kvelde. 

 

Og spurte dem om veien, da. 

 

Hvis det ikke var sånn at jeg ringte Grete og Martin derfra, da. 

 

(Hvis ikke Pia husket veien, da). 

 

Og det var skiltet til Lysebo, (mener jeg å huske). 

 

Og avkjøringa dit var rett før Kvelde sentrum, da. 

 

(Men på den her tida, så var jeg ikke kjent i Lågendalen, i det hele tatt. 

 



Så jeg måtte liksom streve litt med å finne fram, da). 

 

Og etter avkjøringa til Lysebo, så måtte man kjøre på noen gårdsveier, i et par kilometer cirka, da. 

 

Før man kom fram til gården Løvås, da. 

 

Som lå cirka en kilometer før Farris-vannet, når man kjørte fra Lågendalen, da. 

 

Og den gårdsveien som går forbi den gården, den blir vel kalt for Farrisveien, (hvis jeg husker det 

riktig). 

 

Og gården Løvås ligger vel i Farrisdalen, tror jeg. 

 

(Og Farrisdalen må vel da kanskje være en sidedal av Lågendalen, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Gården Løvås, den så helt jævlig ut da, (må man vel si). 

 

De som hadde bodd der før dem, hadde hatt rykte på seg å være kriminelle, (eller noe sånt), sa onkel 

Martin, da. 

 

Og det var rot overalt på gården, og bygningene var i dårlig stand, da. 

 

Så Grete hadde visst fått kjøpt denne gården for nesten ingenting, da. 

 

(For bare et par hundre tusen, eller noe sånt, vel. 

 

Hvis ikke det var enda mindre, da. 

 

Og hu hadde også fått den gården i Askim, (den som hu hadde før Løvås), veldig billig da, husker 

jeg at hu fortalte. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Perlen på denne gården, (må man vel si), det var en eng, som kanskje hadde blitt brukt som et jorde, 

i gamle dager. 

 

Det gikk en egen vei, bort til den her enga, da. 

 

Og det var også en stor låve hvor de hadde hatt griser i kjelleren, vel. 

 



Og det var også noen små hus, ikke langt fra den enga, for griser, eller lignende. 

 

Pluss en gammel fjøsbygning, (eller et stabbur, eller hva det kan ha vært), like ved gårdshuset, 

(heter det vel). 

 

Fra enga, (som onkel Martin også brukte som skytterbane, fortalte han meg), så rant det en bekk. 

 

Bekken rant under Farrisveien, vel. 

 

Og ned i en dam, som lå like ved en hytte, som også hørte til gården, da. 

 

Etter dammen, (som ble brukt som badedam og som muligens var kunstig demmet opp, og hvor det 

visstnok fantes bever, ifølge onkel Martin), så rant det vel en bekk videre ned til Farrisvannet, tror 

jeg. 

 

Og det vannet som var i den bekken, før dammen, det var så reint, at man kunne man drikke det, 

husker jeg at onkel Martin sa, en gang seinere. 

 

Og det tilhørte også noen få hundre kvadratmeter skog, til den her gården, da. 

 

'Naturskog', som onkel Martin lærte meg at det het, i 2005, da jeg bodde på den her gården, i noen 

få måneder, etter at jeg hadde overhørt at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

Naturskog var liksom det motsatte av kulturskog, forklarte onkel Martin, (som hadde gått på 

skogbrukskole i Melsomvik, eller noe sånt), da. 

 

Kulturskog det var skog, som mennesker hadde plantet. 

 

For eksempel for å selge juletrær da, (eller noe lignende). 

 

Så på Løvås, så hadde de visst urskog da, kan man vel kanskje kalle det. 

 

Altså skog som hadde vokst opp ganske naturlig vel, og som ikke hadde blitt utnyttet på en 

industriell måte, da. 

 

Det var vel skogen for liten til, for at det skulle være lønnsomt, tror jeg. 

 

Men denne skogen grenset vel også til en skog eiet av en Løvenskiold, eller en Treschow, eller en 

Fritzøe, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Og det lærte vi også i andre klasse, på handel og kontor, i samfunns og næringslære-timene, husker 

jeg. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

At Treschow-Fritzøe, (et navn jeg husket såvidt, fra da jeg vokste opp i Larvik, på 70-tallet), eide 

det meste av skogen, nedi der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Jeg dreiv mye med data, (som hobby), på den her tida. 

 

Og jeg hadde oppgradert PC-en min, hjemme i Oslo, da. 

 

Det vil si at jeg hadde kjøpt et nytt hovedkort, og så brukte det gamle skjermkortet, RAM-brikkene, 

prosessoren og lydkortet osv., da. 

 

Og når man bytter hovedkort, (og muligens også kabinett, var det vel), så blir det nesten som å 

bygge en ny PC, fra grunnen av, da. 

 

Så jeg lærte liksom å bygge PC-er, da. 

 

Og på et av de første besøkene mine, på Løvås. 

 

Så skulle jeg liksom prøve å bytte skjermkort, (eller noe sånt), på en PC der, da. 

 

Men jeg visste jo ikke hvordan hovedkort, som denne PC-en hadde. 

 

(Før jeg dro ned dit). 

 

Så det skjermkortet jeg hadde med, det funka ikke, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var litt vanskelig for meg dette. 

 

For hvis man skal fikse en PC, så må man jo først få tilgang til den PC-en. 

 

Og så finne ut hvilke deler, som man trenger. 

 

Men sånn ble det ikke på Løvås, da. 

 

For jeg var ikke der så ofte. 

 

Så jeg bare tok med meg noen deler, som jeg tilfeldigvis hadde liggende, i Oslo, da. 

 

Og disse delene, de passet tilfeldigvis ikke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at jeg pleide å laste ned en del mp3-er, fra nettet, på den her tida. 

 

Og jeg spurte Martin og Grete om det var noen sanger, som de så etter, da. 

 

Og Martin ville ha den Sopranos-sangen da, husker jeg. 

 



Så jeg lastet ned den for dem, da. 

 

Da jeg kom tilbake til Oslo. 

 

Og brente den på en CD, og sendte den i posten til Kvelde, da. 

 

Selv om jeg var rimelig opptatt, som butikksjef, på den her tida. 

 

Så dette tok nok en del måneder, hvis jeg husker det riktig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 77: Arvika-festivalen 

 

Sommeren 2000, så maste David Hjort på meg, om å bli med, på Arvika-festivalen. 

 

Et par år tidligere, (like etter at jeg ble butikksjef), så hadde David Hjort mast på meg om å bli med 

på Danmarkstur. 

 

Men jeg hadde jo en travel jobb, som butikksjef, osv., så jeg hadde sagt nei takk til det, da. 

 

Men sommeren år 2000, så hadde jeg ikke så mye annet å finne på, da. 

 

Så jeg ble med på Arvika-festivalen, da. 

 

Og med i Sierra-en min, så var også Linn Korneliussen, Erik Dahl, David Hjort og den nye 

butikksjefen, på Rimi Ryen, nemlig en ung kar ved navn Kristian, som var en bekjent av David 

Hjort, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort, Linn Korneliussen og Erik Dahl. 

 

De hadde alle tre farget håret sitt. 



 

David Hjort hadde vel blått hår vel, Linn Korneliussen rødt hår, og Erik Dahl grønt hår. 

 

Og David Hjort sa at folk sa når de så dem. 

 

At: 'Her kommer Karius og Baktus og en til'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort ville at vi skulle kjøre avgårde grytidlig om morgenen, på den første festivaldagen. 

 

For han ville at vi skulle få teltplasser der og der, langt oppe i lia, på Arvika-festivalen, da. 

 

Mens jeg selv, (som jo kjørte), ikke orka å stresse så mye, i ferien min. 

 

Og jeg var vel også litt overarbeida, på den her tida. 

 

Så jeg tok det litt rolig, og fylte litt ekstra luft i dekkene osv., i Oslo, før vi kjørte avgårde, mot 

Sverige, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom til Arvika, så var Systembolaget fortsatt åpent. 

 

Men jeg hadde tatt med meg noen Ringnes-pils, som jeg hadde hatt, i kjøleskapet mitt, i Rimi-

leiligheten min, husker jeg. 

 

Og å kjøpe øl på Systembolaget. 

 

(Som David Hjort ville). 

 

Det var ikke noe som fristet, syntes nå jeg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde vel Telenor-abonnement, mener jeg å huske, på den her tida. 

 

Og det hadde nettopp vært en konflikt, mellom Telenor og Telia, i forbindelse med en eventuell 



sammenslåing, av de to selskapene. 

 

Blant annet så hadde vel en svensk minister kalt Norge for 'den siste Sovjetstat', (hvis jeg ikke 

husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var vant til at mobilen min virket, da. 

 

Sånn at for eksempel assistent Stian, på Rimi Nylænde, kunne få tak i meg, hvis det var noe 

spesielt, da. 

 

Men i Arvika, så virket ikke mobilen min, da. 

 

Siden Telia ikke lot Telenor-mobiler bruke nettet deres, da. 

 

(Må det vel antagelig ha vært). 

 

Etter at det ikke ble noe av sammenslåingen av Telenor og Telia, da. 

 

Så derfor, så kjøpte jeg meg heller et svensk kontantkort-abonnement, i en aviskiosk, (var det vel), i 

Arvika sentrum da, husker jeg. 

 

Istedet for å stresse på Systembolaget, for å kjøpe øl, da. 

 

Så hadde jeg mobildekning mens jeg var der og. 

 

For jeg hadde jo en lader til Nokia 3210-mobilen min, i hanskerommet i Sierra-en min da, (hvis jeg 

husker riktig). 

 

(Sammen med dekselet til bilstereoen, blant annet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til festivalområdet. 

 

Så hadde David Hjort sin kamerat Roger fra Sagene allerede slått leir der. 

 

Blant annet sammen med en kamerat av seg, som bare hadde en arm, (husker jeg). 

 

Og som David Hjort kommenterte om vel. 

 

At han spilte i band, eller noe, vel. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi hadde satt opp teltene, (var det vel). 

 

(Jeg hadde brukt som unnskyldning, for å ikke bli med på denne turen, at jeg ikke hadde noe telt. 

 

Men David Hjort svarte da at han hadde et ekstra telt da, som jeg kunne låne. 

 

Et lavt og avlangt et, husker jeg. 

 

Som jeg ikke er helt sikker på hvor han fikk fra). 

 

Så møtte Kristian fra Rimi Ryen, Erik Dahl og meg. 

 

En ung svensk dame, som sa at det var kult å møte noen 'norske grabbar', (eller noe). 

 

Men hun ble nesten med en gang borte fra oss, da. 

 

Og dagen etter, (var det vel), så hørte vi at hu hadde liggi å pult hele natta, sammen med en forfyllet 

svenske vel. 

 

Som hadde merker på ryggen sin, etter neglene hennes, da. 

 

Så det var jo veldig artig å tenke på, at det først var oss tre norske kara, som kjente henne, liksom. 

 

(Men Kristian fra Rimi Ryen, Erik Dahl og meg. 

 

Vi kjente ikke hverandre så bra, da. 

 

Og jeg tok det kanskje litt rolig, i begynnelsen der, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den første kvelden der, (var det vel). 

 

Så var det Laibach-konsert, da. 

 

Det bandet som Pia sine kommunist-venninner, i Svelvik, hadde likt så bra, på slutten av 80-tallet. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Men de spilte ikke favorittsangen til Pia sine kommunist-venninner, da. 



 

Nemlig 'Across the Universe'. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og David Hjort, han hadde ikke bare fjollet seg til ved å farge håret. 

 

Han hadde også tatt med seg noen store, oppblåsbare plast-klubber. 

 

Som han liksom skulle slåss mot meg med, da. 

 

Og jeg ble fort full, for jeg var vel litt overarbeidet, på den her tida. 

 

Og jeg syntes at det var artig, med Laibach-konsert, da. 

 

Så jeg begynte å slå på han med det lyse håret, i Army of Lovers, (eller en som ligna på han, 

ihvertfall), som stod litt foran oss, på Laiback-konserten, da. 

 

Med den her oppblåsbare plastklubba til David Hjort, da. 

 

Før jeg skjønte at jeg måtte prøve å oppføre meg litt mer normalt, da. 

 

Så etter det her, så prøvde jeg å besinne meg litt da, mens jeg var på den her festivalen, da. 

 

Men jeg hadde jo ikke vært på festival før, liksom. 

 

Så jeg dreit meg nok litt ut, og tok av litt, den første kvelden der da, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kristian fra Rimi Ryen, han dro meg med for å se et band som het Fantomas, husker jeg. 

 

Men det bandet syntes jeg at bare spilte støy. 

 

Så det var ikke sånn at jeg orka å høre ferdig den konserten, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Festivalens høydepunkt var Moby. 

 



Han spratt rundt på scenen der mens han spilte sine kjente sanger, (husker jeg). 

 

Og David Hjort ville se Man With No Name, (som han trodde at het Man Without a Name, sånn 

som jeg husker det, ihvertfall), men jeg husker ikke om vi rakk det. 

 

Og jeg så på nettet nå at Saint Etienne var der, men jeg kan ikke huske at jeg fikk med meg de. 

 

Men det var vel fler scener og sånn der, (mener jeg å huske). 

 

Og vi var jo en hel gjeng, så jeg kunne vel ikke akkurat trumfe igjennom viljen min hele tida, heller. 

 

(Uten at jeg husker nøyaktig hvordan det her var, da. 

 

Men Roger fra Sagene og dem var jo der også. 

 

Så det er mulig at de fortalte oss hvilke konserter som var bra og, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjørte også ned til Arvika sentrum, da vi våkna, den andre dagen, (husker jeg). 

 

(Og vi kjørte vel innom McDonalds osv., mener jeg å huske). 

 

Og det var kanskje ikke noe 'sjakktrekk', som de sier. 

 

For da vi så kom tilbake igjen til festivalområdet, så var den eneste parkeringsplassen som var ledig, 

ved siden av noen skikkelig harry-e svensker som spurte om Sierra-en min var en Cosworth, husker 

jeg. 

 

Og da vi gikk fra parkeringsplassen, så mente butikksjef Kristian fra Rimi Ryen at de harry 

svenskene nok kom til å tulle med bilen min. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Så da dro jeg tilbake og henta bilen min igjen og spurte så vaktene om jeg kunne parkere Sierra-en 

liksom foran hovedinngangen, til festivalen der. 

 

(Sånn at vaktene kunne følge med litt på bilen, da). 

 

Og det fikk jeg lov til, da. 

 

Utrolig nok. 

 

Så arrangørene der var ikke så firkanta, da. 

 

Så Sierra-en min stod liksom parkert i veikanten der, (eller noe sånt), like ved hovedinngangen til 



festivalområdet, da. 

 

Den siste kvelden av festivalen, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som hele gjengen av oss. 

 

Det vil si Linn Korneliusen, David Hjort, Erik Dahl, Kristian fra Rimi Ryen og jeg. 

 

Gikk rundt i Arvika sentrum der. 

 

(Altså antagelig den første dagen, da). 

 

Så ble Kristian fra Rimi Ryen hengende litt etter oss andre, mens vi gikk rundt i Arvika der da, 

(husker jeg). 

 

Og da vi andre spurte han om hva han hadde drevet med. 

 

Så sa han Kristian fra Rimi Ryen at ei dame, som vi hadde gått forbi. 

 

Som satt på en benk, (eller noe). 

 

Ikke hadde hatt truse på seg, da. 

 

Så han Kristian fra Rimi Ryen, han gikk og speida opp under skjørtene, til damene i Arvika 

sentrum, da. 

 

Og han fant ei som var truseløs, som han kunne studere musa til, mens han gikk sakte forbi henne, 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort ble også sur på Kristian fra Rimi Ryen, på den siste dagen av Arvikafestivalen, (var det 

vel). 

 

For David Hjort mente at Kristian fra Rimi Ryen hadde prøvd seg på dama hans, (altså Linn 

Korneliussen), eller noe sånt. 

 

Kristian fra Rimi Ryen hadde vel sagt det, at David Hjort ikke var noe snill, mot Linn Korneliussen. 



 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ble litt full og kjøpte noen sånn karameller til 10 kroner, som jeg delte ut der. 

 

Og ei jente smilte og ble glad. 

 

Men hu hadde regulering, så da ga jeg opp å prøve å finne noe dame der. 

 

Jeg fylte jo 30 år den sommeren, så jeg var nok antagelig en av de eldste der. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før vi dro på den her turen, så hadde jeg fulgt David Hjort sitt råd, om å kjøpe en billig sovepose, 

på Norsk Sengetøylager, (eller Jysk Sengetøylager, som David Hjort kalte det), på Carl Berner. 

 

Men den soveposen var ikke så bra, da. 

 

Så jeg lå liksom og halvfrøys og nesten kaldsvettet i flere timer, (den siste natten der), da. 

 

(For det regna vel og, vel). 

 

Mens jeg mener at jeg overhørte at David Hjort og Roger fra Sagene, dreiv og prata sammen, rett 

utafor teltet mitt. 

 

(Hvis jeg ikke hørte helt feil, da). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Og dagen etter, så fikk David Hjort dama si, Linn Korneliussen, til å sitte foran i bilen, ved siden av 

meg, mens vi kjørte tilbake til Norge igjen, da. 

 

Men jeg husker at Linn Korneliussen klagde, fordi at jeg lukta vondt, da. 

 

For jeg hadde vel ikke fått dusja, på festival-campingen der. 

 

For dette var bare en to-dagers-festival, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Så jeg tror ikke at de hadde investert så mye i dusjer osv. der. 

 



(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at før vi kom over grensa til Norge igjen. 

 

Så kjøpte David Hjort og Linn Korneliussen masse store pakker med frosne kyllingvinger osv., i en 

svensk matbutikk, da. 

 

Og da de skulle betale så hadde de ikke nok penger. 

 

Så jeg måtte betale med Visakortet mitt, da. 

 

(Hvis det ikke var med Mastercard-et mitt, da). 

 

Og de pengene, (pluss flere til, (tilsammen rundt 3-4.000 vel), som David Hjort lånte av meg, på 

den her tida), de fikk jeg aldri tilbake, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi kjørte på veien tilbake til Oslo. 

 

(Etter at vi hadde kommet oss over grensa, fra Sverige). 

 

Så hadde jeg satt på en CD, (som jeg hadde konvertert fra mp3 og brent, på PC-en min), med 

forskjellige sanger, på bilstereoen, da. 

 

Og da en sang med Warlocks dukka opp, på den CD-en. 

 

Så sa han Kristian fra Rimi Ryen, at de kara, som spilte i Warlocks de hadde han vokst opp sammen 

med, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 



Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 78: Raftingtur til Dagali 

 

Høsten år 2000, så dro distriktsjef PØF med alle butikksjefene, i sitt distrikt, med på raftingtur, til 

en stor hytte, oppe i Dagali. 

 

Det var vel 12-14 stykker av oss, og PØF hadde leiet inn en buss, som kjørte fra ved Rimis 

hovedkontor, på Sinsen der, en fredag morgen da, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg måtte sitte ved siden av Anders, butikksjef på Rimi Manglerud, på vei opp til Dagali, husker 

jeg. 

 

For PØF hadde laget noen gjetteleker, som vi måtte løse, på veien opp til 'Dalom', da. 

 

Og PØF selv, han var ikke på bussen, (som vel må ha vært en slags minibuss muligens), men han 

hadde spilt inn en video av seg selv, hvor man kunne se at han hadde filmet ungene sine, helt på 

begynnelsen av filmen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Anders fra Rimi Manglerud, han klagde over at vi kjørte Numedalen oppover, (husker jeg). 

 

For han hadde lyst til å kjøre Hallingdalen, sa han. 

 

Så han var nesten som de døla-gutta, i Geværkompaniet. 

 

(Nemlig Andresen og Pålhaugen). 

 

Som klagde på at Geværkompaniet alltid kjørte Østerdalen istedet for Gudbrandsdalen, da. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 3). 

 

Så da spurte jeg han Anders om han ikke hadde vært på Storefjell, (på Rimi-seminar), før. 

 

Jo, det hadde han da, sa han Anders. 



 

Og så måtte jeg forklare han det, at da hadde han jo kjørt Hallingdalen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg selv, jeg kikket litt interessert ut av bussvinduet, da vi kjørte opp Numedalen der, husker jeg. 

 

For bestemor Ågot, hu var jo fra Numedalen. 

 

Og jeg kunne ikke huske å ha vært oppi den dalen før. 

 

Men jeg la ikke merke til så mye, (for PØF hadde jo laget noen sånne dumme leker, og han Anders 

og de andre butikksjefene dreiv vel å gnålte om forskjellig), da. 

 

Så det jeg husker best fra Numedalen, det er at jeg så en god del urørt skog, (det vil si blant annet en 

del løvtrær osv.), utafor bussvinduet, da. 

 

Så det var ganske grønt oppover der, (må jeg si). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom opp til hytta som PØF hadde leid, så fikk vi en oppgave av PØF, husker jeg. 

 

PØF viste en film, (må det vel ha vært), fra USA, hvor noen fiskeselgere dreiv og sjonglerte med 

fisken, før de solgte den til kundene. 

 

Og PØF lurte på om vi skulle begynne med noe sånt, på Rimi. 

 

(For det var nedgang i kundene, hos Rimi, på den her tida, da. 

 

Så PØF prøvde å finne på noe, for å snu trenden, da). 

 

Nemlig at hver dag klokken 14, for eksempel. 

 

Så skulle alle kassererne reise seg opp, for å ta litt gymnastikk, i kassa, til noe musikk, (eller noe 

sånt). 

 

Jeg sa vel det, at jeg trodde at sånt kanskje egnet seg bedre i USA, enn i Norge. 

 

Jeg syntes at det ble for mye sirkus, da. 

 

Så jeg syntes at dette som PØF foreslo bare var noe tull, da. 



 

Men jeg prøvde vel å si at det var tull, uten å bruke ordet 'tull', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også fler oppgaver, som skulle løses. 

 

Og en butikksjef, som het Terje vel. 

 

Han ville at vi skulle sitte i boblebadet, og drikke boksøl, (som PØF hadde hatt med masse brett av), 

mens vi løste oppgavene, da. 

 

Og på gruppa vår så var det også ei flott, ung blondinne, ved navn Renate, som var ny butikksjef på 

Rimi  Ryen, etter Kristian fra Rimi Ryen eller Kjersti Sørhagen, vel. 

 

Samt en svenske som ble kalt Mikke. 

 

Og jeg var litt sjenert, men jeg ble også bedt om å hoppe oppi boblebadet, sammen med de her tre 

butikksjefene, da. 

 

Og da måtte jeg nesten sitte med beinet mitt helt inntil beinet til hu Renate, husker jeg. 

 

(Oppi boblebadet der, da) 

 

For ellers så hadde det nesten blitt litt vel homo oppi der, vil jeg si. 

 

For ellers så måtte jeg hatt begge beina mine stokka sammen med beina til han Terje og han Mikke, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Renate, hu fikk åndenød, et par ganger, oppi boblebadet der, husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og etter boblebadet, så dro han Terje, hu Renate og jeg, ned i badstua, da. 

 

(Hvor vi fortsatte å drikke øl, da). 

 

Og han Terje, han begynte å snakke om det, at det som gjester syntes at var mest uhygienisk, å 

finne, på badet til folk. 

 



Det var kjønnshår da, forklarte han. 

 

Så det er mulig at hu Renate begynte å barbere musa si, etter den her butikksjefturen, da. 

 

Det er mulig. 

 

Og noen sa seinere den kvelden at hu Renate dreiv å sugde han Anders, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så skulle vi rafte i en elv som het Dagali, (mener jeg å huske). 

 

Alle fikk våtdrakter, husker jeg. 

 

Og vi Rimi-butikksjefene, (og en del andre turister), vi kjørte ned den elva, i gummibåter da, 

(husker jeg). 

 

Og før vi skulle rafte, så måtte alle gå litt ut i elva, i våtdraktene, da. 

 

(For å teste de, i et rolig parti av elva, da). 

 

Og da begynte Irene Ottesen å hylgrine, (husker jeg), som om hu var en liten unge. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så hu ble ikke med på raftinga, da. 

 

Men hu gikk bare en tur nedover langs elva, da. 

 

Mens vi andre rafta, da. 

 

Og Thomas Kvehaugen, han mente at våtdrakten min satt bra på meg, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

(Han mente at jeg hadde spenstige lårmuskler, var det vel. 

 

Noe sånt). 

 

Enda han selv var mye større enn meg da, som var ganske pinglete, på den her tida. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den gummibåten som jeg satt i. 

 

Den ble styrt av en ung, lyshåret mann, (mener jeg å huske). 



 

Og han dirigerte oss Rimi-butikksjefene som om vi var galei-slaver omtrent, da. 

 

(For det var nødvendig for å få raftinga til å funke, da). 

 

Og han fortalte oss når vi måtte padle forover og bakover, (og sånn), da. 

 

Og jeg satt bak hu negerdama Sophia, (som jo Ove hadde hoppet over på terrassen til, og besøkt, et 

par år før det her), i den her gummibåten, husker jeg. 

 

Så det var jo nesten som at jeg hadde sex med hu Sophia, (for å fleipe litt), siden vi jo humpet fram 

og tilbake hele tida, i våtdraktene våre, i den ganske lille gummibåten, i den strie elva, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg syntes det var artig, å drive med rafting, da. 

 

Så jeg glemte den regelen, som han unge mannen hadde fortalt oss, om at det ikke var lov til å ha 

padleåren over vannet da, (husker jeg). 

 

Så en gang, som båten drev inn mot et fjell, langs et stryk, (eller noe sånt), i den elva, da. 

 

Så dyttet jeg til fjellet, med padleåren min da, (husker jeg). 

 

Og samtidig så dyttet hu Sophia, (som jo satt rett foran meg), fra fjellet, med hånda si, (husker jeg). 

 

Så det var jo bare flaks, at jeg ikke knuste hånda til hu Sophia, med padleåren min da, (må man vel 

si). 

 

(Uten at jeg vet om hu Sophia fikk med seg det her). 

 

Siden jeg glemte reglene litt, oppi all den her raftinga, da. 

 

(For jeg hadde jo aldri drivi med rafting før, for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sjekka nettet nå. 

 

Og det var vel faktisk Numedalslågen, som vi dreiv og rafta i. 

 

(Sånn som jeg kan forstå det, ihvertfall). 

 

Så jeg har faktisk raftet i den elva som seinere renner ned Lågendalen og ut ved Hvittensand, (på 



Østre Halsen), da. 

 

(Som jeg har skrevet om i de tidligere Min Bok-bøkene). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også en båt som kantret, mens vi rafta, da. 

 

Ihvertfall så var det noen folk som lå og fløyt i vannet, da. 

 

Og da var det sånn, at vår båt, vi plukket opp ei ung dame da, som lå og fløyt i elva. 

 

Og da ble hu sittende som en sånn gallionsfigur, foran på båten vår, under den siste delen av 

raftinga, da. 

 

(For han rafting-lederen syntes at det var artig, da. 

 

Å ha en sånn gallionsfigur-dame, oppå båten, liksom. 

 

Istedet for å kjøre henne inn til land, (eller noe sånt), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter raftingturen, så spurte hu butikksjef Hege Grymyr, (fra Rimi Oppsalstubben), som nesten 

grein, etter den tøffe raftingturen, (virka det som ihvertfall), om jeg hadde noe røyk, (husker jeg). 

 

For hu hadde kanskje sett at jeg hadde røyka, kvelden før, da. 

 

Men jeg dreiv bare å festrøyka, på den her tida, da. 

 

Så jeg hadde ikke noe røyk på meg, akkurat. 

 

Men jeg hadde røyka mye av de gratis sigarettene, som PØF hadde tatt med, på den her hytteturen, 

da. 

 

Så det var nok av gratis øl og røyk på den her turen da, må man si. 

 

Men det var ikke sånn at jeg rappa røykpakker akkurat, da. 

 

Det var vel heller sånn at man tok en røyk av gangen, fra de røykpakkene, som vi hadde blitt sponsa 

med, da. 

 

(Noe sånt). 

 



Det var ihvertfall ikke sånn at jeg hadde med en røykpakke, inne i våtdrakten, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at alle vi butikksjefene, hadde blitt bedt av PØF, om å kjøpe med noe alkohol, fra 

Polet, (på den her turen), da. 

 

Og PØF hadde gitt meg beskjed om å kjøpe med to flasker hvitvin da, (på Rimi Nylænde sin 

regning). 

 

Så jeg hadde vært på Vinmonopolet på Oslo City og kjøpt med en flaske Madonna, (husker jeg). 

 

(Som søstera mi en gang hadde fortalt meg, at ei kollega av henne på jobben, kalte for 'trusefjerner', 

eller noe sånt. 

 

Siden hu kollegaen til Pia ble så kåt når mannen hennes kjøpte denne vinen, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg kjøpte også en flaske tysk hvitvin, i samme slengen, mener jeg å huske. 

 

For jeg var ikke sikker på hvordan vin de her Rimi-folka likte, da. 

 

Men de, (inkludert PØF), elsket Madonna-vinen da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

(For de spurte meg, etter middagen, på lørdagen, om jeg hadde husket å kjøpe hvitvit, da. 

 

Og da gikk jeg og henta den, da). 

 

Men de var ikke så glad i den tyske hvitvinen, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg selv, jeg drakk for det meste øl, da. 

 

Som det stort sett var nok av, på den her hytteturen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og til middag, den andre dagen, så var det kyllingfilet, husker jeg. 

 

For PØF hadde fått tak i cirka 20 store pakker med kyllingfilet, (som antagelig var sponset, av Prior 

eller en av konkurrentene deres), da. 

 

Problemet var at kjøleskapene på den her hytta, de ble fylt med øl, da. 

 



Ihvertfall så var det ikke plass, i kjøleskapet nede, til den halvparten, av kyllingfiletene, som PØF, 

(må det vel ha vært), tok med ned, til kjøkkenet nede, da. 

 

Og jeg sov nede, så jeg fikk med meg det, at de pakkene med kyllingfilet, de ble bare plassert på 

utsiden, av kjøleskapet, da. 

 

Og etter raftingen, så stekte Irene Ottesen, (som jo er vegetarianer), alle de kyllingfiletene, (som 

hadde stått for varmt i cirka et døgn da), husker jeg. 

 

Og samtidig, så stekte noen andre kyllingfileter, i etasjen ovenfor, da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Men under middagen, så advarte vel jeg litt mot de kyllingfiletene, som Irene Ottesen hadde stekt, 

da. 

 

For de hadde jo blitt oppbevart for varmt, hele dagen og natta, og sikkert dagen før og. 

 

Så ingen spiste av de kyllingfiletene som hadde blitt feil oppbevart, i underetasjen, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Hvis ikke så hadde nok hele gjengen dødd av noe slags salmonella eller resistente bakterier, (eller 

det som verre er), hvis jeg skulle tippe. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at etter middagen og hvitvindrikkinga, på lørdagen. 

 

Så beordret PØF negerdama Sophia og Hege Grymyr oppi boblebadet. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Men jeg fikk ikke med meg hva som skjedde oppi boblebadet der, da. 

 

For jeg holdt meg litt unna det boblebadet, for å si det sånn. 

 

For kvelden før, (må det vel ha vært). 

 

Så hadde Kristian fra Rimi Ryen, (som muligens jobba på Rimi Askergata, eller noe, på den tida 

her), og Thomas Kvehaugen, (butikksjef på Rimi Munkelia). 

 

De to, hadde sitti oppi boblebadet og ropt på meg, som om de var to homsegutter, (må man vel si). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og det var vel på fredagen, vel. 

 



Men jeg gadd ikke å hoppe oppi det boblebadet, når det bare var menn oppi det, (for å si det sånn). 

 

Grunnen til at jeg måtte sitte oppi det boblebadet, den ene gangen, det var fordi at den gruppa jeg 

var på, under den obligatoriske delen, av denne turen, ville sitte oppi boblebadet, og løse oppgaver, 

da. 

 

Så da måtte jeg jo nesten gjøre det. 

 

Men det var den første og eneste gangen som jeg satt i det boblebadet da, (for å si det sånn). 

 

Badstua, den var i underetasjen, (til forskjell fra boblebadet, som var i den øverste av de to etasjene, 

da). 

 

Og jeg husker at Thomas Kvehaugen, Kristian fra Rimi Ryen og jeg, vi satt i badstua, (og drakk øl 

vel), den siste kvelden der, (må det vel ha vært). 

 

Mens jeg kommentere det, at nesa til hu butikksjef Renate, fra Rimi Ryen, så ganske rar ut, da. 

 

Og jeg spurte vel Kristian fra Rimi Ryen om hvorfor hu ikke opererte nesa si, vel. 

 

For ellers så så hu rimelig strøken ut, (må man vel si). 

 

Men Kristian fra Rimi Ryen, han svarte ikke noe, da. 

 

Men han forsvant ut av badstua, etterhvert. 

 

Og da dro han ned shortsen, og visste han fram pikken sin, til Thomas Kvehaugen og meg, (husker 

jeg). 

 

(Og han hadde ikke ståpikk, da. 

 

Men pikken hans var ganske stor, til å være slapp, tror jeg). 

 

Og uten at han forklarte hvorfor han viste fram pikken sin, da. 

 

(Selv om jeg vel spurte han om det seinere). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også noen som hadde med en fotball der. 

 

Og noen av butikksjefene ville at jeg skulle sparke den fotballen langt inni skauen der, (flere ganger 

på rad), husker jeg. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg festa begge dagene der. 

 

Siden det var gratis øl og sigaretter, og det som var. 

 

Men den som var surest, (må man vel si), på den her butikksjefturen. 

 

Det var Arne Risvåg, (butikksjef på Rimi Karlsrud), vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sov på et firemannsrom, i kjelleren, hvor det stod to køyesenger, (husker jeg). 

 

Og de andre som sov der. 

 

Det var vel Kristian fra Rimi Ryen, Thomas Kvehaugen og muligens Arne Risvåg, (eller noe), vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og etterhvert så begynte det å lukte skikkelig 'hest', eller 'mann', inne på dette soverommet da, 

(husker jeg). 

 

Og da var det noen som dro inn Hege Grymyr osv., inn på dette soverommet da, (husker jeg). 

 

Mens jeg lå og halvsov der, da. 

 

Og jeg fikk skylda for at det lukta vondt der, da. 

 

Men jeg dusja hver dag, under den her turen, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg lurer på om det muligens var Thomas Kvehaugen, som produserte den her 'godlukta', da. 

 

Men det tørr jeg ikke å si sikkert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at jeg hadde med en CD opp dit, som jeg spilte, den første dagen der vel, (hvis 

jeg husker det riktig). 

 

(Som jeg hadde brent selv, på PC-en min, da. 

 



Etter å ha konvertert mp3-er som jeg hadde lastet ned og fått tilsendt, da). 

 

Og da en sang som hu Zera aka. Linda Woll, fra Halden, hadde sendt meg, dukka opp, på CD-

spilleren. 

 

(Nemlig en sang med Lauryn Hill, som het 'Zion'). 

 

Så dukka plutselig ambulerende og handy-man Svein-Erik opp, og skrudde av CD min, (mener jeg 

å huske). 

 

Mens han sa noe om at det var 'pissmusikk', (eller noe sånt), hvis jeg husker det riktig. 

 

Og Hege Grymyr hu satt vel da på en sang som hu hadde med som het 'Toca's Miracle', tror jeg, 

(hvis jeg husker det riktig). 

 

(Selv om jeg husker det litt vagt hvordan det var med den Toca's Miracle-sangen igjen nå). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at en av dagene der oppe. 

 

Så begynte PØF å prate om en svensk ambulerende, (var han vel), med navn Mikael Wallin, (som 

bare ble kalt Mikke). 

 

(Som jo hadde vært med på den samme 'boblebad-gruppa', som meg. 

 

Den første dagen der). 

 

Han tror jeg ikke at jeg hadde sett, før den her turen. 

 

Og PØF fortalte om han. 

 

(Mens han satt der. 

 

Og utenom sammenhengen vel). 

 

At Mikke bodde i et bofelleskap, sammen med masse andre Rimi-folk, (eller noe lignende). 

 

Og hver gang det var Mikke sin tur, til å lage middag, så lagde han makaroni med ketchup. 

 

'Alltid makaroni med ketchup', sa PØF. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Da vi kjørte ned mot Oslo igjen. 

 

Så begynte ambulerende og handy-man Svein-Erik å bable på bussen, (husker jeg). 

 

(Til meg, eller om det bare var sånn at jeg overhørte det). 

 

At i gamle dager så dro folk til Tyrifjorden, (som bussen kjørte forbi, mens han dreiv og snakka om 

det her), istedet for å dra til Syden og sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi kom fram til Rimis hovedkontor på Sinsen. 

 

Så måtte jeg ta med Anders fra Rimi Manglerud sin koffert, hjem til min Rimi-leilighet, (husker 

jeg). 

 

For Anders han bodde også i Rimi-bygget, da. 

 

Men han skulle noe annet, før han skulle dit, da. 

 

Så han ville at jeg skulle ta med hans koffert, da. 

 

Og kofferten hans var blytung, så jeg lurer på hva han hadde i kofferten. 

 

(Muligens noe stereo-anlegg, eller noe sånt, tenker jeg nå. 

 

Men det tørr jeg ikke å si sikkert. 

 

For det var ikke sånn at jeg dreiv og spionerte på hva det var oppi kofferten til han Anders, liksom). 

 

Og jeg selv, jeg var ikke vant til å dra på hyttetur. 

 

Og jeg var litt overarbeida, på den her tida. 

 

Så jeg var seint ute, da jeg skulle pakke, på fredagen. 

 

Og jeg trodde at det kanskje ikke passa å ta med seg koffert, på en sånn hyttetur, da. 

 

(Ihvertfall ikke en så kort hyttetur, på bare to-tre dager). 

 

Så jeg bare tok med meg HV-sekken min, på den her turen, (må jeg innrømme). 

 

For jeg syntes at den passa bedre til hyttetur, da. 

 

For jeg trodde at det kanskje ville se dumt ut, å ha med seg koffert, på en hytte, da. 

 



For vi måtte ha med sengetøy osv., og jeg hadde vel ikke noe bag som passet heller. 

 

Og jeg fikk 'tyn' der oppe, for sengetøyet mitt, husker jeg. 

 

For jeg hadde kjøpt nytt sengetøy på Kid Interiør, på Gunerius, like før det her, da. 

 

(For noen av pengene jeg fikk, da mora mi døde, da). 

 

Og det mest maskuline sengesettet jeg klarte å finne der. 

 

Det hørte jeg at Kristian fra Rimi Ryen baksnakka, på det firemannsrommet, på den hytta, da. 

 

Og lurte på om jeg var homo, siden jeg hadde så fint sengesett, (eller noe). 

 

(Hvis jeg overhørte det riktig, da). 

 

Enda jeg jo hadde med sekken min fra HV opp dit, til og med. 

 

(Og jeg hadde jo også kjørt han Kristian fra Rimi Ryen til og fra Arvika-festivalen, bare noen uker 

før det her). 

 

Og da han Anders endelig kom på døra mi, i Rimi-bygget, (etter flere timer, var det vel), på 

søndagen. 

 

Så ble jeg endelig kvitt den kofferten hans, da. 

 

Og da, så kunne jeg endelig nyte friheten igjen, (eller hvordan jeg skal forklare det). 

 

For det å først være med på denne hytteturen og så passe på kofferten til han Anders. 

 

Det kan man nesten sammenligne med å være ukehavende soldat, på Terningmoen, (vil jeg si). 

 

I og med at jeg nesten var fanget, i en slags Rimi-verden, da. 

 

Men da han Anders endelig dukka opp på døra mi, for å hente den blytunge kofferten sin. 

 

Så var jeg endelig fri igjen liksom, da. 

 

Og kunne gå ut av Rimi-bygget, (og Rimi-verdenen), som en fri person, og kjøpe meg noe mat, på 

Maliks, på St. Hanshaugen, (eller hvor det var jeg gikk for å kjøpe mat igjen), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 



 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 79: Rimi Kalbakken 

 

Noen få uker, (må det vel ha vært), etter raftingturen til Dagali. 

 

Så kom PØF innom Rimi Nylænde og lurte på om jeg hadde lyst til å bli ny butikksjef, på Rimi 

Kalbakken, som ikke så lenge før det her hadde vært et stort ICA supermarked. 

 

Og David Hjort han hadde like før det her, gitt meg 'tyn', fordi at jeg kun tjente 260.000 i året, da. 

 

For David Hjort sa at Kenneth, (hans tidligere butikksjef, på Rimi Ljabru vel), tjente 300.000 i året, 

nettopp på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og jeg hadde jo tidligere sagt nei til Jan Graarud, da han tilbydde meg å bli butikksjef, på Rimi 

Manglerud, året før. 

 

Og jeg hadde jo på den her tida, jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde, (som var en ganske liten 

butikk), i to år. 

 

Og jeg syntes vel at jeg hadde klart å få dreisen på den butikken, da. 

 

Og at det var orden i hele butikken og på lageret, (og sånn), der. 

 

Sånn at jeg kunne la noen andre ta over Rimi Nylænde, uten å skamme meg liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at PØF et par ganger hadde fortalt meg det, på den her tida. 

 

At driftsdirektør Rune Hestenes hadde vært så imponert over butikken min. 

 

Rune Hestenes pleide å si at alt alltid var i orden, på Rimi Nylænde, sa PØF. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PØF sa også det, at det var to flinke assistenter, på Rimi Kalbakken, (husker jeg). 

 

Noe han seinere forandret til at det var en flink assistent der, (hvis jeg skjønte det riktig). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PØF gjentok også flere ganger at: 'Vi vil at du skal drive Kalbakken som Nylænde'. 

 

Så jeg ble liksom programmert, til å drive Rimi Kalbakken, som jeg hadde drevet Rimi Nylænde, 

da. 

 

(For PØF liksom skrøyt meg opp i skyene da, samtidig. 

 

For han sa jo at driftsdirektør Rune Hestenes var så imponert over butikken min, osv). 

 

Og jeg regnet med at dette var noe som det var enighet om, blant alle de aktuelle sjefene, over meg, 

i systemet, i Rimi, da. 

 

At jeg liksom skulle drive Rimi Kalbakken som jeg hadde drevet Rimi Nylænde, da. 

 

Sånn virka det som for meg, ihvertfall. 

 

(Utifra det PØF sa, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Anne Neteland, som var distriktsjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Hu ba ikke om å få møte meg, før jeg skulle begynne der. 

 

Men vi pratet bare såvidt sammen, i en kort telefonsamtale, da. 

 

Hvor det ble avtalt at jeg skulle begynne som ny butikksjef, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg skrev ovenfor, om at Rimi Nylænde så ryddig og ordentlig ut, på den tida, som jeg slutta, som 

butikksjef der. 

 

(Sånn at PØF skrøyt meg opp i skyene, osv). 

 

Men jeg kan ta med litt mer om hvordan det så ut der, da jeg begynte som butikksjef, på Rimi 

Nylænde, et par år tidligere. 



 

Og da hadde hu Audi-Monika satt inn en 'haug' med halvpaller med Lerum-brus der, (var det vel). 

 

Og disse halvpallene, de stod med en gang, som kundene kom inn i butikken. 

 

Og dette var ikke en kampanje, som var godkjent fra hovedkontoret, (hvis ikke Rimi regnet Lerum 

brus, (eller hva det var), som et EMV-merke, da). 

 

Men det så harry ut ihvertfall, å ha disse halvpallene stående sånn som de stod, da. 

 

For disse halvpallene med 'EMV-brus', de hindret innsynet i butikken, da. 

 

Så det var jo en veldig rar aktivitet, vil jeg si. 

 

Og jeg sleit i en del måneder, med å få satt disse brus-slagene inn i brusavdelingen, hvor de egentlig 

hørte hjemme, da. 

 

For hu Audi-Monika, hu hadde bare latt disse EMV-brusslagene stå på halvpaller, inne i butikken, 

da. 

 

Så disse brusslagene, de hadde ikke noe plass, i brusavdelingen, da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Så jeg måtte finne plass til en stabel med 'Lerum-bruskasser', i brusavdelingen, da. 

 

(Noe som ikke var så lett, for i brus-avdelingen, så var det liksom en krig, da. 

 

Mellom Ringnes og Coca-Cola, som begge solgte brus, da. 

 

Så jeg måtte liksom lære å kjenne brus (og øl)-avdelingen først, da. 

 

Før jeg fant ut av det her. 

 

For Jan Graarud nevnte også det, at de her EMV brusslagene egentlig hørte hjemme i 

brusavdelinga, da. 

 

Men de solgte så mye, fra de halvpallene, så jeg turte nesten ikke å selge de fra noe annet enn 

halvpaller, når jeg var ny, som butikksjef. 

 

For jeg var så vant til at de halvpallene stod der, da. 

 

Men etterhvert så trengte vi fler aktivitetsplasser, til to-ukers-aktiviteter. 

 

(Som det var mange av, på den her tida). 

 

Og Rimi begynte å merke aktivitetsplassene, på den her tida. 

 

Så da ble det enklere å se klart hva som var autoriserte aktiviteter og hva som ikke var det, syntes 

jeg. 

 

Så da skjønte jeg at jeg måtte sette den EMV-brusen inn i brusavdelingen, da. 



 

Noe som jo også Jan Graarud sa). 

 

Og så sette de halvpallene ned på lageret. 

 

Og så fylle opp restene fra de halvpallene, inn i de bruskassene, etterhvert som det ble tomt, i de 

bruskassene, da. 

 

For frukta ble jo flytta, til ved inngangen, så det var ikke så god plass, til å ha EMV-kampanjer, i 

butikken, etterhvert heller. 

 

(Hvis man kunne kalle denne brusen for EMV, da). 

 

For jeg måtte jo nesten bruke aktivitetsplassene i nærheten av frukta, til frukt, syntes jeg. 

 

Og så trengte jeg resten av aktivitetsplassene, til de to-ukers-aktivitetene, da. 

 

Også var det sånn, i Rimi, at hvis det fantes fler aktivitetsplasser, i butikken, etter at to-ukers-

aktivitetene hadde fått sin plass. 

 

Så skulle det stå EMV der, da. 

 

Men jeg kunne liksom ikke kalle inngangspartiet for en aktivitetsplass, syntes jeg. 

 

Det burde være fritt innsyn i butikken, når man kom inn i butikken, syntes jeg. 

 

Da jeg jobba som assistent, på Rimi Nylænde, så brukte vi ihvertfall ikke inngangspartiet som 

aktivitetsplass, husker jeg. 

 

Så dette så jeg på som noe tull, fra Audi-Monika da. 

 

At hu hadde satt 4-5 halvpaller med EMV-brus, i inngangspartiet, av butikken. 

 

For dette hindret som sagt innsynet i butikken, (og så harry ut), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg begynte som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Så stod det også en tresjokker, med Olden kildevann, i halvlitersflasker, eller noe. 

 

(Hvis det ikke var 0.6-liters flasker, eller noe sånt, da). 

 

Ved siden av brødavdelinga, cirka ti meter inn i butikken, da. 

 

Og dette var også en uautorisert kampanje. 

 

(Såvidt jeg forstod det, ihvertfall). 



 

Så jeg måtte sette den sjokkeren ned på lageret, da. 

 

Og så ta det kildevannet, som hadde stått i den sjokkeren, opp fra lageret, når det ble tomt i hylla, i 

brusavdelingen, da. 

 

Men etterhvert, så gikk dette kildevannet ut av sortimentet. 

 

Men datoen gikk ikke ut på det. 

 

Så jeg fortsatte jo å selge ut det jeg hadde igjen, nede på lageret, av det her kildevannet, da. 

 

Og da fikk jeg kjeft på et butikksjef-møte, en gang, (husker jeg). 

 

Av en eller annen regionsjef, (muligens Jon Bekkevoll, vel). 

 

For da hadde regionsjefen printet ut noe statistikk, som viste at min butikk solgte den typen 

kildevann, da. 

 

Og da mente regionsjefen at jeg tok inn det kildevannet, selv om det hadde gått ut av sortimentet, 

da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Men det hadde jeg jo ikke gjort, da. 

 

Men Audi-Monika hadde tatt inn så mye av det kildevannet, at jeg fortsatt hadde en god del igjen, 

mange måneder seinere, da. 

 

Så om dette var noe plott, mot meg, før jeg begynte som butikksjef. 

 

Av for eksempel Audi-Monika og Jon Bekkevoll i samarbeid. 

 

Hva vet jeg. 

 

Dette virka litt rart for meg, ihvertfall. 

 

For jeg tviler sterkt på at den tresjokkeren med Olden kildevann, var en autorisert kampanje. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så her var det nok noe tull, fra Audi-Monika, som seinere rammet meg, når disse 'bulldoser-

regionsjefene' hadde leita og leita etter noe å bruke mot meg, på butikkdataen da, (virka det litt som 

for meg, ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 80: Storefjell år 2000 

 

Da jeg satt på Rimi-bussen, opp til butikksjefseminar, på Storefjell, høsten år 2000. 

 

Så var det allerede bestemt at jeg skulle bli den nye butikksjefen, på den store Rimi-butikken Rimi 

Kalbakken, i Anne Neteland sitt distrikt. 

 

Men jeg kjente ikke Anne Neteland så bra. 

 

Så det var kanskje derfor, at jeg hadde sovet dårlig, dagen før bussen opp til Storefjell skulle gå. 

 

Og på bussen, der satt Thomas Kvehaugen og Kristian fra Rimi Ryen, (altså 'homseguttene' fra PØF 

sin rafting-tur, til Dagali), og skøya med meg, sånn at jeg ikke fikk sove noe, på turen opp til 

'Dalom', da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at Kjell Korsmo, (Rimi sin guru når det gjaldt butikkdatasystemet), satt ikke så 

langt unna meg, på bussen, da. 

 

Og at en dame, (som satt ved siden av han vel), gratulerte han, med at de nye lablene, (som var gule 

vel), hadde blitt så fine. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg satt ikke så langt unna diskoteket der, på Storefjell. 

 

Og at jeg spurte de andre butikksjefene om hvordan Anne Neteland var å ha som sjef. 

 

(Etter at noen hadde fortalt meg det vel, at Anne Neteland var over tredve. 

 

Men at hu fortsatt likte å ha sex med andre Rimi-folk osv., på fester og sånn, da. 

 



Etter at jeg hadde vært på et vorspiel, (eller noe), på et hotellrom vel. 

 

Hvor min Nokia 3210-mobil, falt ut av lomma mi, da. 

 

Så jeg måtte få noen av hotellpersonalet, til å slippe meg inn, på det vorspiel-rommet igjen, for så å 

finne mobilen min, som hadde glidd inn under en seng, (eller noe sånt), da. 

 

Så det var rimelig flaks da, at jeg klarte å huske hvilket rom jeg hadde vært på. 

 

For de vorspiel-folka, de klarte jeg ikke kommunisere noe særlig med, (husker jeg). 

 

Og dette om Anne Neteland, det ble vel sagt, mens vi gikk fra det vorspiel-rommet og bort til ved 

diskoteket, da. 

 

Før jeg merka at jeg hadde mista mobilen min, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg brydde meg ikke så mye om det ryktet som jeg hadde blitt fortalt. 

 

Om at Anne Neteland likte å knulle med andre Rimi-folk, på fester, osv. 

 

For jeg hadde jo som prinsipp, å ikke blande business and pleasure, (for å si det sånn). 

 

Men jeg var fortsatt litt nervøs, da. 

 

For å jobbe som butikksjef på en stor butikk, som Rimi Kalbakken. 

 

Det er jo ikke bare bare, liksom. 

 

Så jeg tenkte at jeg kunne jo gå bort til distriktsjef Anne Neteland. 

 

Og spørre om hun hadde en drikkebong jeg kunne få. 

 

Liksom bare for å bryte isen, da. 

 

(For jeg hadde nok penger i lommeboka mi, til å kjøpe øl selv, liksom. 

 

Det var ikke derfor jeg spurte, liksom. 

 

Men jeg syntes nok det, at å bare ha en kort telefonsamtale, før man begynte i en jobb, som 

butikksjef, på en stor Rimi-butikk, kanskje var litt i minste laget, da. 

 

Og hverken PØF eller Anne Neteland hadde snakket til meg om lønnen, for eksempel. 

 

Men jeg regna med at jeg kom til å få 300.000 i året som butikksjef på Rimi Kalbakken, da. 



 

Siden jeg visste at han Kenneth, som var butikksjef der før meg, hadde fått det, da. 

 

Noe som jo David Hjort hadde fortalt meg, en tid før det her). 

 

Siden vi ikke hadde hatt noe møte, om at jeg skulle begynne som ny butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Men bare en kort telefonsamtale, da. 

 

Så jeg forlot bordet hvor jeg satt sammen med noen andre butikksjefer, da. 

 

Og så gikk jeg bort til Anne Neteland, som stod i nærheten av butikksjefene 'sine' vel, et stykke 

unna, da. 

 

Og så spurte jeg Anne Neteland om jeg kunne få en drikkebong, da. 

 

Siden jeg skulle begynne å jobbe i hennes distrikt, liksom. 

 

Men det fikk jeg ikke, da. 

 

'Har ikke PØF drikkebonger, da', svarte vel hu. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg fikk ikke noe drikkebong, av Anne Neteland, da. 

 

Men jeg gikk vel sånn halvveis sjokkert, tilbake igjen, til bordet, der de andre butikksjefene satt, da. 

 

Og så fortalte jeg til de, at jeg ikke hadde fått noen drikkebong, av Anne Neteland, da. 

 

Og så sa jeg vel ganske høyt at jeg bekymra meg litt over hvordan denne jobben, som butikksjef, på 

Rimi Kalbakken, kom til å gå, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På det her Storefjell-oppholdet så bodde jeg på samme rom som David Hjort sin tidligere sjef 

Frode, (husker jeg). 

 

Frode var vel butikksjef på Rimi Bøleråsen, på den her tiden, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og Frode hadde en kone, som han pratet med på mobilen hele tiden, husker jeg. 

 

(Om alt mulig, virka det som for meg). 

 

Og jeg husker at vi så en landskamp i fotball, på det her hotellrommet. 

 



(Og en tredje butikksjef dukka også opp på hotellrommet vårt, for å se den kampen, vel). 

 

En landskamp som Norge vant etter en scoring av en ganske ukjent spiller, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jan Graarud hadde også fått seg ei kone. 

 

Han introduserte meg for ei ung butikksjefdame, (tror jeg at hu var), som han hadde blitt samboer 

med ihvertfall, vel. 

 

På fredagen der, (var det vel), mens de satt cirka der hvor Liv fra Rimi Karlsrud hadde fått sjokk. 

 

Da jeg spurte henne om hva hu syntes om Magne Winnem, et par år før det her. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På lørdagen, så var jeg kanskje litt tufs. 

 

For jeg hadde nemlig tatt med meg den brune 'Storefjell-jakka' mi, som jeg hadde kjøpt på Oslo 

City vel, et par år før det her, da. 

 

(Like etter at jeg ble butikksjef, da). 

 

Men det jeg ikke hadde visst om. 

 

Det var at PØF hadde fått trykket opp noen hvite gensere, til alle i hans distrikt, da. 

 

For vi skulle på noe sånn slags rebusløp, (eller noe), litt bortenfor parkeringsplassen der og sånn, da 

 

Så jeg dreiv og lurte på om jeg skulle ha den hvite genseren utapå jakka, eller under jakka, da. 

 

Og jeg prøvde først å ta genseren utapå jakka, da. 

 

(For jeg var kanskje litt fyllesyk). 

 

Men det ble for teit da, fant jeg ut. 

 

Så jeg tok av meg genseren og jakka, og tok så på meg først genseren og så jakka, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg stod og lurte på det her med genseren og jakka. 

 

(Foran hovedinngangen til hotellet der). 

 

Så stod det over hundre folk der, (eller noe), og ventet på at 'lekene' skulle begynne, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så var det noen som ropte sånn som 'Tom-gjengen' noen ganger gjorde. 

 

Nemlig at de ropte om 'fugla', osv. 

 

(For LSK blir jo kalt for kanarifugla, eller fugla. 

 

Siden de har svarte og gule drakter vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og da, så var det en fra Lillestrøm, i staben, eller noe. 

 

Som begynte å rope et annet Lillestrøm-rop, da. 

 

Han ropte: 'Hvem er vi?'. 

 

For han ville at de som hadde ropt noe om 'fugla', skulle svare 'kanari', da. 

 

(For jeg har sett en kamp mellom Vålerenga og Lillestrøm. 

 

På Bislett. 

 

Som tippekommisjonær. 

 

Da Lillestrøm vant 5-1, eller noe. 

 

Så jeg husker de her sangene, til LSK-fansen, da. 

 

Og Tom-gjengen og Glenn Hesler, de dreiv også noen ganger å prata om fugla, og sånn, da). 

 

Og da spurte ambulerende og handy-man Svein Erik om hva som foregikk, da. 

 

Og da svarte jeg, (som jo hadde hørt de her sangene før), at det var noen Lillestrøm-fans, som ropte, 

da. 

 

Så neste gang han fra hovedkontoret ropte: 'Hvem er vi?'. 

 

Så ropte Svein Erik tilbake: 'Idiot fra Lillestrøm!'. 

 

(Siden Svein Erik antagelig holdt med Vålerenga da sikkert. 



 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og rebusløpet dette året, det var helt sinnsykt omtrent, (sånn som jeg husker det). 

 

Vi måtte stå som en sånn kinesisk akrobat-tropp cirka, ved en post, (husker jeg). 

 

Og jeg var var øverst da, i en slags menneskelig pyramide nesten, (må man vel kalle det). 

 

Og jeg hadde jo hatt en kneoperasjon, og likevel så måtte jeg klatre i et sånt klatrestativ og sånn da, 

(husker jeg). 

 

(Så det er vanskelig å forstå hva dette har med butikkdrift å gjøre, må jeg si. 

 

Men det er kanskje en unnskyldning som noen på hovedkontoret bruker, for å komme seg bort fra 

kona si en helg, da. 

 

Det er mulig). 

 

Og jeg mener at jeg overhørte det, på slutten av konkurransen, at Jon Bekkevoll sa at en butikksjef 

hadde slått trynet, i en stein, på den 'akrobat-posten', (eller noe sånt). 

 

Og at det var blod overalt og sånn, da. 

 

(Hvis jeg hørte det riktig, da). 

 

Og selv om jeg ikke syntes at vårt distrikt gjorde det så bra. 

 

Så vant vi hele konkurransen da, (viste det seg). 

 

(Jeg mener at det må ha vært dette året, ihvertfall). 

 

Og vi vant en CD-walkman hver, da. 

 

Men det var ikke nok premier, til alle, da. 

 

Så jeg som gikk bakerst, for å motta premie, jeg fikk Svein Erik sin premie, av Jon Bekkvoll da, 

(mener jeg å huske). 

 

Uten at jeg skjønte så mye av det. 

 

Men Svein Erik var kanskje nesten som en ansatt ved hovedkontoret, da. 

 

(Siden han var ambulerende). 

 

Det er mulig. 



 

Litt rart ble det her, ihvertfall. 

 

Og da jeg kom tilbake til Oslo igjen, så ga jeg den CD-walkman-en i gave til Pia sin sønn Daniel da, 

(husker jeg). 

 

Som var fem år, eller noe, på den her tida, vel. 

 

For Pia mente at han var gammel nok til å høre på walkman, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

For jeg hørte jo mest på musikk i bilen eller fra PC-en, på den her tiden, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på kvelden, på lørdagen, (må det vel ha vært). 

 

Så stod Charlotte, (fra Rimi Nylænde og Min Bok 4), og bøy seg fram, (hvis jeg skjønte henne 

riktig, ihvertfall). 

 

Hu ville ihvertfall ha meg med ned i svømmebassenget, husker jeg at hu sa. 

 

Sammen med en hel gjeng, vel. 

 

Men jeg hadde ikke tatt med badetøy, forklarte jeg vel. 

 

Men det gjorde ikke noe, sa Charlotte. 

 

For hu hadde heller ikke tatt med seg badetøy, forklarte hu. 

 

Men hu hadde fått låne et par boksershorts, av Kenneth, som hu skulle sprelle rundt i, nede i 

bassenget, da. 

 

Men jeg syntes at det her ble litt useriøst da, å svømme rundt i underbuksa, i det bassenget, på 

Storefjell, da. 

 

(Som jeg aldri har prøvd forresten. 

 

Og som jeg ikke visste hvor var engang). 

 

Så jeg droppa det, da. 

 

For jeg likte ikke han Kenneth så bra heller, (for å være ærlig). 

 

Og jeg tenkte vel også mye på den nye jobben min da, på Rimi Kalbakken. 

 

Og hu Charlotte, hu syntes jeg at det var vanskelig å skjønne seg på, noen ganger. 



 

For jeg skjønte aldri om hu tulla med meg, eller ikke, da. 

 

Selv om hu en gang fortalte meg det, (husker jeg), at det var på grunn av meg, at hu prøvde å få seg 

en karriere, i Rimi. 

 

Siden jeg hadde motivert henne, (eller noe sånt), som assistent på Rimi Nylænde, da. 

 

Men jeg var ikke sikker på om hu tulla med meg, for å være ærlig. 

 

Og hu Charlotte, hu jobba vel som butikksjef, på Rimi Kolbotn, (på den her tida), tror jeg. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han Kristian, fra Rimi Ryen. 

 

(Eller om det var på Rimi Askergata, at han var butikksjef). 

 

Han begynte å tulle med meg, i forelesningssalen der, på lørdagen, (må det vel ha vært). 

 

For han dro meg med ned, til like ved der Johannes Hagen og dem satt, (på de fremste radene, til 

høyre der), husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og så sa han til meg det at han hadde 'dratt meg med ned til ulvene', (eller noe lignende). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

PØF satt forresten og skrøyt fælt av meg, under middagen, på fredagen, husker jeg. 



 

Han sa det, at i min butikk, så visste alle alltid hva de skulle gjøre. 

 

Mens noen andre butikksjefer, (Renate fra Rimi Ryen med flere vel), måtte sitte og høre på, da. 

 

(Hvis jeg husker riktig, ihvertfall). 

 

Og PØF sa også det, (under den samme middagen vel), at hvis noen av hans butikksjefer ble 

overarbeidet, så fikk de ekstra ferie da, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Og Hege Grymyr, hu maste vel på PØF, om at han måtte ta på seg noe annet, enn en t-skjorte, som 

han gikk i, etter at vi dukket opp, med bussene fra Oslo, på fredagen der, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Og hu Renate. 

 

Hu som jobba som en slags butikksjef på Rimi Ryen, vel. 

 

(Hvis det ikke var han Kristian, (fra Arvika-turen), som jobba som en slags butikksjef der, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, dessverre). 

 

Hu dreiv og prata en del om sex, på den rafting-turen til PØF, forresten. 

 

Hu nevnte ting som at gutter også hadde et g-punkt, (og sånn), husker jeg. 

 

(Selv om hu hadde en samboer i Oslo, vel. 

 

Fikk jeg inntrykk av ihvertfall. 

 

Muligens en som også het Erik, (altså det samme som meg). 

 

Men det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

Så hu Renate, hu var altså som Rimi sitt svar på Dr. Ruth cirka, på Dagali der. 

 

Men jeg fikk ikke med meg at hu liksom underviste noe særlig om sex, på Storefjell også. 

 

Men jeg var kanskje ikke på de riktige nachspielene, da. 

 

Det er mulig. 

 

(Hvis hu ikke tok det litt roligere, når det gjaldt sex-pratinga, oppe på Storefjell, da. 



 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 81: Personalfest Rimi Nylænde 

 

Høsten år 2000, (var det vel). 

 

Så ville Rimi at butikkene skulle bruke mer penger, enn vanlig, på sosiale ting. 

 

(Siden det var oppgangstider og vanskelig å få tak i medarbeidere, var det vel). 

 

Så PØF, (må det vel ha vært), han nevnte at en Rimi-butikk hadde dratt på Tusenfryd, for eksempel. 

 

For disse ekstra pengene på personalbudsjettet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på et personalmøte, på Rimi Nylænde, så spurte jeg hva medarbeiderne ønsket, å bruke disse 

ekstra pengene på. 

 

Og den eneste som svarte, det var Manzoor vel, (som var broren til Gul-e-Hina), og som hadde blitt 

ny låseansvarlig, etter Nordstrand-Hilde, Jørn og Ida. 

 

Og Manzoor han ville at butikken skulle dra på Danmarkstur, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ringte vel Stena Line, men de sa det, at for å dra med danskebåten, i helgene, så måtte alle være 

over 20 år, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg syntes heller ikke at det virka så fristende, å passe på alle Rimi Nylænde-folka, på 

danskebåten, da. 

 

Så det ble ikke noe av, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det ble jo også bestemt, på den tida her. 

 

At jeg skulle begynne som ny butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Så derfor, så ble jeg vel enig med assistent Stian, om at vi bare tok et vorspiel hjemme hos meg, i 

Rimi-leiligheten min. 

 

Og så dro ut på byen, for de her ekstra pengene, på sosialbudsjettet, da. 

 

For jeg hadde jo hatt en personalfest, hjemme i Rimi-leiligheten min, for Rimi Bjørndal, i 1997. 

 

Så jeg tenkte at jeg kunne prøve å arrangere en lignende fest, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så da alle Rimi Nylænde-folka, var samlet, hjemme hos meg, da. 

 

Så forklarte jeg dem det, at jeg skulle begynne som ny butikksjef, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og jeg ba dem om å prøve å være litt greie, mot den nye butikksjefen, som dukket opp der, etter 

meg, da. 

 

(For jeg hadde ikke syntes at det var så morsomt, som ny butikksjef der selv, i 1998, da. 

 

Husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg hadde kobla PC-en til TV-en, (en ny Grundig 28 tommers TV, som jeg kjøpte 

på Elkjøp, på tilbud, for 4000 vel, for noen av pengene jeg fikk, da mora mi døde da, husker jeg). 

 

Og jeg hadde også trådløst tastatur, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg spurte om noen ville høre på noen av mp3-ene som jeg hadde på PC-en, da. 

 

Siden jeg hadde kobla PC-en til TV-en og stereoanlegget, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men denne Rimi Nylænde-festen, i år 2000, den ble ikke like vellykket, som den personalfesten, 

som jeg hadde, da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal, i år 1997. 

 

For plutselig så spurte Manzoor, (var det vel), om det var denne festen, (og byturen), som de ekstra 

pengene, fra Rimi, gikk til. 

 

Og da svarte jeg at at det var det, da. 

 

For jeg måtte jo finne på noe raskt, (siden jeg jo skulle begynne å jobbe i en annen butikk), så derfor 

bare arrangerte jeg en sånn personalfest, som i 1997, da. 

 

Og da ble Manzoor misfornøyd, (tror jeg). 

 

Ihvertfall så gikk han bare fra festen, da. 

 

Og cirka halvparten av de ansatte fulgte etter han, da. 

 

(Nemlig 'tørrvare-gjengen', kan man vel kanskje kalle dem). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var egentlig ikke så overrasket over oppførselen til Manzoor, må jeg si. 

 

For noen måneder før det her, så hadde Irene Ottesen plutselig ringt meg, og sagt at en kollega av 

henne, på Rimi Bjørndal vel, (muligens Sobia), hadde fortalt henne, at Manzoor var med i en gjeng. 

 

Og da sa jeg til Irene Ottesen, at jeg skulle ta opp dette, med sikkerhetsansvarlig Lars Boye, da. 

 

Og en gang som Lars Boye var innom butikken. 

 

(Ikke så lenge etter det her). 

 

Så fortalte jeg det som Irene Ottesen hadde ringt meg om, da. 

 

Nemlig at Manzoor var med i en gjeng, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og en gang som jeg prøvde å få Manzoor til å telle safen. 

 

(Siden han var låseansvarlig, da). 

 

Så fikk Manzoor raseriutbrudd da, husker jeg. 

 

Og sa det, at han ikke ville telle safen. 

 

Og han sa også det, at det var Stian som var flink, og ikke meg. 

 

For assistent Stian Eriksen, han løp mye mer rundt, og stressa, mens han jobba da, (iforhold til 

meg). 

 

Så etter det her så turte jeg nesten ikke å prate til Manzoor, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at tørrvaregjengen hadde stikki av. 

 

Så dro Inthu hjem vel. 

 

Hvis ikke hu ble med ut på byen, da. 

 

Jeg husker ihvertfall at assistent Stian Eriksen, Jostein, (han med skjegget, fra Lambertseter), og 

meg, (og muligens en medarbeider til vel). 

 

Vi satt på det utestedet over Manhattan der, og drakk øl, (husker jeg). 

 

For de her ekstra pengene, på sosialbudsjettet, fra Rimi, da. 

 

Men det var ikke sånn som i 1997, at jeg hadde nachspiel og sånn, i Rimi-leiligheten min, da. 

 

Det ble det ikke noe av, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, mens jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 82: Mer fra Rimi Kalbakken 

 

Den første dagen, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Så gikk jeg rundt sammen med den forrige butikksjefen Kenneth, i butikken, (husker jeg). 

 

Jeg husker at Kenneth ble sur på meg, fordi at jeg ikke hørte etter, på hva han sa til meg, om 

forskjellig, borte i ostedisken der, da. 

 

(For jeg hadde jo vært oste-sjef, på Rimi Nylænde, i 1994. 

 

Så jeg mente vel at jeg skulle klare å bestille ost, på Rimi Kalbakken også, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kenneth gjorde forresten et poeng av det, at vellagret Norvegia-ost, fra Synnøve Finden. 

 

Den solgte så bra, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så den hadde Kenneth satt to esker i bredden av da, (husker jeg). 

 

Men det stusset jeg litt over seinere, husker jeg. 

 

For jeg syntes ikke at det slaget av ost solgte så utrolig bra da, liksom. 

 

Så jeg fant ut at en eske i bredden var mer enn nok, da. 

 

(For jeg fikk med de to assistentene der, Kjetil Prestegarden og Monika, på at vi skulle ha hvert vårt 

ansvarsområde, når det gjaldt å bestille Hakon-varer, da. 

 

Monika bestilte, (og la opp), frysevarene. 

 

Kjetil Prestegarden bestilte, (og la opp), tørrvarene, (med hjelp da, siden tørrvarer er det en Rimi-

butikk selger mest av), da. 

 

Og jeg selv, jeg bestilte, (og la opp), alle kjølevarene, da. 

 

Hele den tida jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Så derfor, så fikk jeg ganske bra oversikt, over hvor mye hvert enkelt slag av ost solgte, i den 

butikken, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Allerede den første 'vanlige' dagen min der, så skar det seg, mellom assistent Kjetil Prestegarden og 

meg, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo fått beskjed av PØF, om at 'vi' ville at jeg skulle drive Rimi Kalbakken, som Rimi 

Nylænde. 

 

Så jeg ba bare assistent Kjetil Prestegarden, om å ta frukta, på en tidligvakt, som han og jeg jobba 

sammen, da. 

 

Mens jeg selv hadde tenkt å rydde inne på kontoret, og få litt oversikten der, da. 

 

(Sånn som jeg ville ha gjort det, på Rimi Nylænde, da). 

 

Men da eksploderte assistent Kjetil Prestegarden, og sa at da prioriterte jeg ikke frukta, hvis jeg 

gjorde det på den måten, da. 

 

Så Kjetil Prestegarden, han var liksom fra første dag, som en slags ekstra distriktsjef for meg, kan 

man kanskje si. 

 

Siden han liksom skulle bedømme hvordan jeg gjorde jobben min, hele tiden, da. 

 

For det var jo egentlig distriktsjef Anne Neteland sin jobb, å gi meg tilbakemeldinger, på hvordan 

jeg gjorde jobben min, som butikksjef, (vil jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Assistent Kjetil Prestegarden, han ble jo så sinna, siden jeg ville rydde, inne på kontoret. 

 

Så jeg måtte nesten gi meg da, for å bevare 'husfreden', i butikken. 

 

Så jeg 'dulla' liksom litt med Kjetil Prestegarden, da. 

 

Og ble med han bort i frukta, og holdt han med selskap der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da distriktsjef Anne Neteland, dukka opp, i butikken. 

 

En av de første vanlige dagene mine der, da. 

 

Så forklarte jeg det for henne, at Kjetil Prestegarden liksom prøvde å bestemme over hva jeg skulle 

gjøre, hele tida, da. 



 

(Sånn som da han nekta meg å rydde inne på kontoret, da). 

 

Men da svarte bare distriktsjef Anne Neteland det, at hu 'kjente Kjetil fra før'. 

 

Så hu hørte heller på assistent Kjetil Prestegarden, enn på meg, da. 

 

Så i praksis, så fikk jeg vel egentlig aldri lov, til å være butikksjef, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Siden at distriktsjef Anne Neteland bare hørte på assistent Kjetil Prestegarden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at ingen av distriktsjefene, (hverken PØF eller Anne Neteland), hadde tatt opp 

temaet lønn med meg, i forbindelse med denne nye butikksjef-jobben, da. 

 

Så jeg var litt distrahert og anspent på grunn av dette, den første tida, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og jeg hadde jo hørt, av David Hjort, at Kenneth hadde hatt 300.000 i årslønn, som butikksjef, på 

Rimi Kalbakken, før meg, da. 

 

Og Kenneth hadde vel jobba kortere tid i Rimi, og var vel også yngre enn meg, (ettersom jeg hadde 

forstått det, ihvertfall). 

 

Men det varte og rakk, og ingen Rimi-sjefer nevnte noe om noen lønnsforhøyelse, da. 

 

Som jeg hadde vært sikker på å få, da. 

 

For jeg hadde jo sagt til både Magne Winnem, David Hjort og søskene mine, (når vi kjørte ut til 

Martin og dem, på det andre besøket mitt hos dem, noen uker før det her vel). 

 

At nå satsa Rimi skikkelig på meg, for jeg skulle bli butikksjef, i en butikk, hvor lønnen lå på 

300.000 i året, (pluss frynsegoder), da. 

 

(Det var ihverfall det jeg sa til Magne Winnem, før jeg begynte på Rimi Kalbakken, mener jeg å 

huske). 

 

Men det varte og rakk, og jeg hørte ikke noe om lønnen, da. 

 

Så dette ble jo som noe som gjorde meg anspent og som tok fokuset vekk fra arbeidet i butikken, 

da. 

 

At dette med lønnen drøyde så mye, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Så til slutt, så måtte jeg ta opp dette temaet da, med distriktsjef Anne Neteland. 

 

Og Anne Neteland, hu sa det, at det ikke var noen automatikk i det, at man gikk opp i lønn, når man 

begynte i en større butikk. 

 

Men da svarte vel jeg det, at jeg visste det at den forrige butikksjefen der, (Kenneth), hadde hatt 

300.000 i året. 

 

Og at jeg hadde jobba lenger i Rimi. 

 

Og at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde satt meg opp i lønn, da jeg begynte som assistent, i 

en større butikk, (nemlig Rimi Bjørndal), i 1996. 

 

Og at jeg da hadde fått inntrykk av det, at det var en selvfølge, at man gikk opp i lønn, hvis man 

begynte i en butikk, som var dobbelt så stor. 

 

(For både Rimi Bjørndal og Rimi Kalbakken hadde cirka like stor omsetning, da. 

 

De lå på cirka 800.000 i omsetning i uka, vel. 

 

Mens Rimi Nylænde lå på cirka halvparten, (det vil si snaue 400.000), i omsetning, i uka, da. 

 

Og da jeg begynte som ny assistent, på Rimi Bjørndal, i mai, 1996. 

 

Så hadde distriktsjef Anne-Katrine Skodvin satt meg opp fra 150.000 i året, til 160.000 i året, da. 

 

Og da forstod jeg det sånn, på Anne-Katrine Skodvin, at det var en selvfølge da, at man gikk opp i 

lønn, hvis man gikk fra samme stilling, i en 'liten' butikk, til en 'stor' butikk, da. 

 

(Og man måtte jo si at Rimi Nylænde var en liten Rimi-butikk. 

 

Og at både Rimi Kalbakken og Rimi Bjørndal var store Rimi-butikker, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg forklarte vel også for distriktsjef Anne Neteland at jeg følte meg lurt, da. 

 

Siden hu ikke hadde tenkt å sette meg opp i lønn, da. 

 

Og Anne Neteland forklarte det, at grunnen til at Kenneth hadde hatt 300.000 i årslønn, det var fordi 

at han hadde hatt en slags spesialavtale, med regionsjef Jon Bekkevoll, da. 

 

Og det var nytt for meg, da. 

 

(Selv om det er mulig at David Hjort hadde 'babla' om noe lignende. 

 



Men det var vel muligens en sånn avtalte, som jeg hadde trodd, at jeg også kom til å få, da. 

 

Siden jeg ble skrytt sånn opp i skyene, av PØF og også av driftsdirektør Rune Hestenes da, (sånn 

som jeg skjønte det, av det PØF sa, ihvertfall). 

 

Og siden jeg ble tilbudt den samme butikken, som han Kenneth hadde hatt den årslønnen i, da. 

 

Så hadde jeg trodd at det var sånn, ihvertfall). 

 

Men til slutt. 

 

Etter at jeg hadde vært ganske tøff, på telefonen, (for jeg ville jo ha sett dum ut, ovenfor slekt og 

bekjente, hvis jeg ikke hadde gått opp i lønn likevel, etter at jeg hadde fortalt det, at nå satsa Rimi 

skikkelig på meg, og jeg kom til å få 300.000 i årslønn), da. 

 

Så gikk Anne Neteland med på å gi meg 280.000, i ny årslønn, da. 

 

(Noe som var 20.000 mer, enn de 260.000, som jeg hadde hatt i årslønn, den siste tida, som 

butikksjef, på Rimi Nylænde, da). 

 

Og da fortalte Anne Neteland meg det, at i hennes distrikt, så var det bare butikksjefen på Rimi 

Stovner, (bortsett fra meg), som fikk så mye i årslønn, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu som var butikksjef på Rimi Stovner, hu hadde visst vært butikksjef i mange år, (eller noe 

sånt), da. 

 

(Og Rimi Stovner ligger vel på Stovner Senter og, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og den butikken hadde vel høyest omsetning, i distriktet til Anne Neteland og vel. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg kunne leve med å ha gått opp til 280.000 i årslønn, da. 

 

For da mistet jeg liksom ikke helt ansikt, ovenfor venner og bekjente da, syntes jeg. 

 

Selv om jeg nok var litt såret og. 

 

For det var som at Rimi ikke satt like stor pris på meg, som på han tidligere butikksjefen der, 

Kenneth, da. 

 

(Syntes jeg). 

 

Siden han hadde hatt 300.000 i årslønn, da. 



 

Enda han vel hadde jobba i Rimi, i kortere tid, enn meg. 

 

Og jeg var vel også eldre enn han, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, forresten. 

 

At i safen, på Rimi Kalbakken, så lå det en room-service-regning, (for drinker, var det vel), på 

mellom 1000 og 2000 kroner, vel. 

 

(Som vel butikksjef Kenneth må ha lagt i safender, vel. 

 

Etter butikksjef-seminaret på Storefjell, noen uker før det her, da). 

 

Og den regningen, den sa distriktsjef Anne Neteland at hu skulle ta seg av, (hvis jeg husker det 

riktig, ihvertfall). 

 

Så enten, så var vel han Kenneth en slags 'super-butikksjef' da, som fikk lov til å kjøpe seg drinker, 

for mange tusen kroner, på Storefjell. 

 

(For jeg selv, jeg fikk jo ikke en drikkebong engang, av distriktsjef Anne Neteland der. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Ellers så hadde kanskje butikksjef Kenneth og distriktsjef Anne Neteland, et forhold. 

 

Og de hadde kanskje ligget og kost seg sammen, med drinker, på room-service, på rommet til 

Kenneth, hele natt til søndag, for eksempel. 

 

Mens resten av butikksjefene var rundt diskoteket og i svømmebassenget og sånn, da. 

 

Hvem vet. 

 

Dette blir jo bare spekulasjoner fra min side, selvfølgelig. 

 

Men det lå ihvertfall en sånn room-service-regning, i tusen-kroners-klassen, (fra Storefjell 

Høyfjellshotell), i safen, på Rimi Kalbakken, da jeg begynte som butikksjef der, da. 

 

Og den tok vel Anne Neteland seg av. 

 

(På en eller annen måte). 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 83: Enda mer fra Rimi Kalbakken 

 

Det var også sånn, da jeg begynte som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

At distriktsjef Anne Neteland, hu ville at jeg skulle drive butikken, på en moderne måte. 

 

Og med det så mente hu at jeg skulle drive butikken ved å informere og motivere på ledermøter og 

personalmøter, da. 

 

Og jeg var jo vant til å ha butikksjefer, som var av den gamle skolen. 

 

(Som Elisabeth Falkenberg og Kristian Kvehaugen). 

 

Og som informerte om ditt og datt, i butikken, da. 

 

Så dette var egentlig noe nytt for meg. 

 

Men jeg syntes ikke at jeg kunne nekte for å ha ledermøter og sånn, da. 

 

For det var visst lederne der vant med fra før, da. 

 

Og på Rimi Kalbakken, så var det også en ferskvareavdeling, som var igjen fra ICA sine dager. 

 

Og der jobbet det ei mørkhudet dame, i 20-årene, som het Carolina. 

 

(Og som var fra Sør eller Mellom-Amerika, tror jeg). 

 

Så hu var ferskvareansvarlig, da. 

 

Så hu skulle også være med på ledermøtene da, sa Anne Neteland. 

 

(Men låseansvarlig Bjørnar, han var sjelden med på ledermøtene. 

 

For han jobbet vel bare en vakt i uka, eller noe sånt. 

 

Siden han studerte ved UIO, (eller noe), da). 

 

Og ledermøter, det hadde jeg vel aldri hørt om engang, før jeg begynte som butikksjef, på Rimi 



Kalbakken. 

 

Så det her ble jo veldig på sparket, for min del, må jeg innrømme. 

 

(Og det hadde jo vært så mye tull, når det gjaldt lønnsforhandlingene mine, osv. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg bare gikk med på å ha ledermøter og sånn, da. 

 

Istedet for å prate med medarbeiderne ute i butikken, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at assistent Kjetil Prestegarden muligens må ha visst om, at jeg pleide å jobbe 

alle seinvaktene, på Rimi Nylænde. 

 

For en av de første dagene, mens jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Så sa Kjetil Prestegarden det, at jeg ikke fikk ha alle seinvaktene, på Rimi Kalbakken. 

 

(Sånn som jeg hadde hatt det, på Rimi Nylænde). 

 

'Du får ikke alle seinvaktene', sa han, (av en eller annen grunn). 

 

(Noe sånt). 

 

Så da måtte jeg jenke meg på det, da. 

 

For jeg tenkte vel det at jeg måtte prøve å bli litt mer fleksibel, da. 

 

Når jeg hadde blitt butikksjef, på en så stor butikk. 

 

Selv om jeg vel omtrent bare hadde jobba seinvakter, i et år, (eller noe), før det her. 

 

Og jeg også hadde jobba for det meste seinvakter, de fire årene jeg jobba som assistent, (før jeg ble 

butikksjef), på Rimi Nylænde og Rimi Bjørndal, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at jeg hadde noen utfordringer, som butikksjef, på Rimi Kalbakken, som nesten 

var umulige, for en butikksjef, å løse. 

 

Ihvertfall så var det sånn, at butikken lå skyhøyt over lønnsbudsjettet, hver måned. 

 

Mye siden det var en ferskvaredisk der, hvor det ble solgt blant annet grillet kylling og oppskårne 



biffer. 

 

Og det lå en stor og fin Meny-butikk, som nærmeste nabo der. 

 

(Rimi Kalbakken lå der hvor Edda kino hadde vært før, hvis jeg har forstått det riktig. 

 

Der Axel og jeg var og så på James Bond-filmen: 'GoldenEye' vel, i 1995, (tror jeg det må ha vært, 

etter at jeg sjekka på Wikipedia nå). 

 

Som jeg vel muligens har skrevet om, i Min Bok 4. 

 

Men i år 2000, så var den kinoen lagt ned, da. 

 

Og det var Rimi Kalbakken der, da. 

 

Og det hadde også vært en ICA Kalbakken der, i mellomtiden, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og Meny, det er en butikk-kjede som har veldig fokus, på kvalitet, da. 

 

Så Rimi Kalbakken, vi hadde et veldig høyt svinn. 

 

På nærmere 100.000 i måneden, vel. 

 

(Ihvertfall de verste månedene). 

 

Og det var vel tre ganger så mye, som det vi kunne ha cirka, for å havne på LIS-brutto, da. 

 

Så Rimi Kalbakken, det var vel kanskje den verst drevne Rimi-en, (på papiret ihvertfall), i landet, 

da jeg overtok der. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men når jeg nevnte for assistent Kjetil Prestegarden, at det var alt for høyt svinn, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Så sa Kjetil Prestegarden det, at regionsjef Jon Bekkevoll. 

 

Han hadde sagt til Rimi Kalbakken-folka, at det var meninga at vi skulle ha høyt svinn, på Rimi 

Kalbakken. 

 

For vi skulle liksom 'ta' Meny, (som var den nærmeste naboen), da. 

 

Så jeg hadde problemer med å få forståelse for at svinnet vårt var for høyt, da. 

 



Det var jo umulig for meg å få noe resultater da, når regionsjef Jon Bekkevoll hadde sagt det, at vi 

skulle ha høyt svinn. 

 

Men jeg vet ikke om regionsjef Jon Bekkevoll hadde fortalt om dette, til distriktsjef Anne Neteland. 

 

Det virker kanskje ikke sånn for meg, i ettertid, i hvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når det gjaldt lønnskostnadene. 

 

Så var det også ganske begrenset, hva jeg kunne gjøre. 

 

For det var ikke sånn at de høye lønnskostnadene skyldtes sykdom. 

 

De høye lønnskostnadene skyldtes at det var for mange fast ansatte, på Rimi Kalbakken, rett og 

slett. 

 

Jeg må si at det var den ferskvareavdelingen, som gjorde at lønnsutgiftene var så høye. 

 

Men det at vi hadde betjent ferskvaredisk der. 

 

Det var jo noe som Rimi-butikker egentlig ikke skulle ha. 

 

Men det var vel fordi at Rimi Kalbakken liksom var en spesiell Rimi-butikk, da. 

 

Som liksom skulle 'ta' Meny-butikken, som lå like ved siden av. 

 

Det var vel kanskje derfor at den forrige butikksjefen Kenneth hadde hatt en sånn spesial-avtale, 

med regionsjef Jon Bekkevoll, da. 

 

Fordi at Rimi Kalbakken var en spesiell Rimi-butikk. 

 

Som egentlig var et ICA supermarked, cirka. 

 

Men som ble kalt Rimi, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Rimi Kalbakken burde nok ikke ha ligget under distriktsjef Anne Neteland. 

 

Siden regionsjef Jon Bekkevoll ga ordre om at vi skulle ha mye svinn. 

 

Og at vi liksom skulle 'ta' Meny, da. 

 

Rimi Kalbakken burde nok ha ligget direkte under regionsjefen, mener jeg, når jeg ser tilbake på det 

nå. 

 



(Siden det var en spesiell Rimi-butikk, da). 

 

For distriktsjef Anne Neteland, hu var jo ikke med på notene, i det hele tatt. 

 

Hu mente at butikken skulle ha like lave kostnader som en vanlig Rimi-butikk, da. 

 

Noe som var vanskelig, så lenge Jon Bekkevoll hadde sagt det, at vi liksom skulle 'ta' Meny, da. 

 

Så det var jo bare surr, når det gjaldt organiseringen, av Rimi Kalbakken, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ifølge Kjetil Prestegarden. 

 

Så hadde også Jon Bekkevoll forklart Rimi Kalbakken-folka, at Rimi Kalbakken skulle innimellom 

ha tilbud, på grilla kylling, til 29.90. 

 

For å liksom ta Meny, da. 

 

(Enkelte helger, innimellom, da). 

 

Og da måtte vi ha en ekstra person, i ferskvareavdelinga, de helgene. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For da gikk det vel mellom 10 og 20 esker, med kyllinger, i løpet av en helg, mener jeg å huske. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men selv om Carolina var ferskvareansvarlig. 

 

Så var det sånn, i begynnelsen, at hu ba meg om å ringe for å bestille kylling, da. 

 

Og da reagerte jeg, husker jeg. 

 

For jeg mente at det var den som var ferskvareansvarlig, som burde bestille varer, til 

ferskvareavdelingen, da. 

 

Men det var dem ikke vant med, fra før jeg begynte der, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 



Og jeg husker ikke helt hvordan vi ble enige om å gjøre det her heller. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var sånn, på Rimi Kalbakken, at tre medarbeidere, hadde jobba, på en mindre Rimi-butikk, som 

hadde ligget noen hundre meter unna Rimi Kalbakken, (like ved sparebanken Nor, eller noe sånt, 

hvis jeg ikke husker det helt feil, for det her er noen år siden nå, og jeg er ikke så kjent på 

Kalbakken, liksom). 

 

Men den Rimi-butikken hadde blitt lagt ned, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og assistent Monika. 

 

Og ferskvareansvarlig Carolina, da. 

 

Og heltidskasserer Aziza, (som også var fra Sør eller Mellom-Amerika vel, sånn som jeg mener å 

huske at Carolina også var). 

 

De hadde så fått nye jobber, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Etter at butikken deres hadde blitt stengt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Carolina, hu fortalte meg en gang det. 

 

At hu egentlig ikke hadde hatt lyst til å begynne, som ferskvareansvarlig, da. 

 

Men at hu hadde blitt tvunget til å begynne i den jobben, når den forrige Rimi-butikken hu jobbet i, 

ble nedlagt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og siden jeg prøvde å finne ut hva det høye svinnet, i butikken, kom av. 

 

Så var jeg en gang borte hos Carolina, i ferskvareavdelingen, for å se på hvordan hu bestilte kjøtt, 



(og sånn), da. 

 

Og da var det sånn, at hu bestilte to kasser, av biff-slag, som indrefilet, ytrefilet, entrecote, mørbrad 

og flatbiff osv., i uka. 

 

Eller, det var muligens sånn at hu bestilte en kasse av hvert biff-slag, to ganger i uka. 

 

Muligens en kasse til mandag, og en kasse til før helgen, da. 

 

(Hvis det ikke var to av hvert biff-slag, to ganger i uka, da). 

 

Noe sånt. 

 

Og det var jo sånn, at for eksempel mørbrad, (var det vel), det solgte nesten ingenting, da. 

 

Så nesten alt ble kastet, da. 

 

Så det ble nok kastet biff-kjøtt, for 20-30.000 hver måned, kanskje. 

 

Bare fra den bemannede ferskvareavdelingen aleine, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men så var det dette med at vi liksom 'ta' Meny, da. 

 

Og da var det meningen at vi skulle ha noe biffkjøtt, i ferskvareavdelingen der, da. 

 

For ICA, de hadde vel kanskje hatt salat-pålegg i løsvekt og oppskåret kjøttpålegg osv., i den 

ferskvaredisken, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men det hadde ikke vi, da. 

 

Så jeg syntes ikke at jeg kunne si til Carolina, at hu ikke skulle bestille det og det, da. 

 

For det var jo sånn at ferskvaredisken ikke skulle se tom ut og. 

 

Og vi skulle jo liksom 'ta' Meny og ha mye svinn, da. 

 

Så det var vanskelig å vite hvordan dette skulle balanseres. 

 

Det var vel rimelig umulig, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, da. 

 



At Carolina, hu brydde seg ikke om hvor mye kjøtt som solgte, uka før. 

 

Når hu bestilte. 

 

Og hu brydde seg heller ikke om hvor mye biffkjøtt, som det var på lager, når hu bestilte. 

 

Men nå hadde ikke jeg bestilt kjøtt, i hele stykker før, heller. 

 

For det var vel egentlig sånn, at Carolina bestilte hele biffer, som hu skar opp, og pakket, i 

ferskvareavdelingen, (vil jeg tippe på). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg, som Rimi-leder, jeg var ikke vant til å bestille hele biffer, til en bemannet 

ferskvareavdeling. 

 

For det var nesten ingen Rimi-butikker, som hadde en sånn bemannet ferskvareavdeling, da. 

 

(For det var ikke en del av Rimi sitt konsept, da). 

 

Og riktignok, så hadde jeg jobbet i ferskvaredisken, på OBS Triaden, i noen måneder, (på 

lørdagene), i sin tid. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Men det var ikke sånn at jeg hadde ansvaret for å ta bestillinger og sånt der. 

 

Jeg bare ekspederte liksom, da jeg jobba i ferskvareavdelingen, på OBS Triaden der, da. 

 

Så det var ikke så lett for meg, å si til Carolina, at hu skulle bestille sånn og sånn, da. 

 

Selv om jeg fikk litt sjokk, da jeg så at hu bestilte biff-slag som det nesten ikke solgte noe av, da. 

 

Og at hu bestilte disse biff-slagene, (som mange av nesten ikke solgte noe i det hele tatt), igjen og 

igjen, hver uke, da. 

 

Så de ble jo kastet veldig mye biff-kjøtt der, da. 

 

Men det var vanskelig for meg, å ta det med Carolina. 

 

Siden assistent Kjetil Prestegarden sa at vi hadde fått beskjed om, fra regionsjef Jon Bekkevoll, om 

å ha mye svinn, for å liksom å 'ta' Meny, da. 

 

Men jeg fortalte om hvordan Carolina tok kjøtt-bestillingene, til distriktsjef Anne Neteland da, 

(husker jeg). 

 

Og jeg klagde til henne på at ingen hadde lært Carolina å bestille kjøtt, før hu begynte i den jobben, 

som ferskvareansvarlig, da. 

 

Og da, så husker jeg det, at distriktsjef Anne Neteland, hadde tatt med seg sikkerhetsansvarlig Lars 

Boye, i et sånt driftsmøte, med meg, da. 

 



Og da svarte Lars Boye, (husker jeg), at man måtte forvente at noe ble lagt på butikksjefene og. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hva som var sikkerhetsansvarlig Lars Boye sin rolle. 

 

I disse drifts-møtene, mellom distriktsjef Anne Neteland og meg. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit vel kanskje Anne Neteland og Lars Boye, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For jeg svarte ikke noe, da sikkerhetsansvarlig Lars Boye sa det her, da. 

 

(Om at Rimi måtte kunne få legge noe over på butikksjefene også, da). 

 

For dette var vel ikke hans bord, vel. 

 

For han svarte vel da for Anne Neteland, (må man vel si). 

 

(Sånn som jeg forstår det nå, ihvertfall). 

 

Så det var vanskelig å få noe særlig resultater ut av de møtene med Anne Neteland da, (vil jeg si). 

 

Siden en fra sikkerhetsavdelingen satt der og liksom 'babla', da. 

 

Noe som for det meste bare skapte forvirring, sånn som jeg så det, ihvertfall. 

 

For for meg, så virket det bare som at det satt noe lignende av to ulver der, (eller noe sånt), som 

liksom prøvde å 'ta' meg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

At da distriktsjef Anne Neteland hadde med sikkerhetsansvarlig Lars Boye, til Rimi Kalbakken, for 

å ha et driftsmøte, (sånn som jeg forstod det, ihvertfall). 

 



Så hadde de gått og kikka, inne på fryselageret, husker jeg. 

 

Og der hadde de funnet cirka 8-10 kasser med frossen kjøttfarse, husker jeg. 

 

Og den her kjøttfarsen, den lurte de på, da. 

 

Og det som var, med den kjøttfarsen. 

 

Det var at assistent Kjetil Prestegarden en gang prata med Spis-konsulenten. 

 

Og så gikk han bort til meg, og sa det, at han trodde at de eldre kundene, som handla, på Rimi 

Kalbakken. 

 

De ville kjøpe mye fersk kjøttfarse, hvis vi hadde det, på et sånt 'Jon Bekkevoll-tilbud', en helg, da. 

 

(Istedet for grilla kylling, som vi pleide å ha, når vi hadde sånne Jon Bekkevoll-aktiviteter, da). 

 

Og jeg som Rimi-leder, jeg pleide ikke å bestille fersk kjøttfarse. 

 

For det solgte vi ikke, hverken på Rimi Nylænde eller Rimi Bjørndal, da. 

 

Men Kjetil Prestegarden, han hadde jo forklart meg det, at det var meninga, at vi på Rimi 

Kalbakken, skulle ha sånne helger innimellom, hvor vi hadde sånn spesielle tilbud, i 

ferskvareavdelingen, for å liksom 'ta' Meny, da. 

 

Så jeg sa at det her var greit, hvis assistent Kjetil Prestegarden tok ansvaret for å gjennomføre den 

her kampanjen selv, da. 

 

Sånn at ikke den som hadde lørdagsvakta, denne helgen, (nemlig meg selv vel), som ble ekstra 

heftet, av dette 'stuntet', da. 

 

For jeg syntes ikke at jeg kunne nekte Kjetil Prestegarden å ha dette tilbudet. 

 

Siden Jon Bekkevoll jo hadde sagt at vi innimellom skulle ha sånne ferskvaretilbud, for å liksom 'ta' 

Meny, da. 

 

(Ihvertfall ifølge Kjetil Prestegarden, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at Kjetil Prestegarden så vel glemte, å sette ut plakatene, (som han hadde tusjet), for 

det her tilbudet, da. 

 

Og at jeg vel måtte gjøre det, da. 

 

Så jeg kan ikke si at Kjetil Prestegarden, (som også studerte, et par kvelder i uka, på Varehandelens 

Høyskole), fikk toppkarakter, når det gjaldt hvordan han gjennomførte, det her prosjektet, da. 

 



Det var heller mer sånn, at dette ble mer som noe tull, når han glemte å sette ut tilbudsplakatene, 

(for fersk kjøttfarse da), før han dro hjem, for helgen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og enda verre ble det, siden det nesten ikke ble solgt noe fersk kjøttfarse, denne helgen, da. 

 

For dette var visst ikke et produkt, som slo an, blant 'oldingene', som bodde på Kalbakken, da. 

 

(For det er vel sånn, at Kalbakken er en drabantby, som ble bygget, rett etter krigen, (eller noe sånt). 

 

Og at nesten alle folka, som bor på Kalbakken, er oldinger, (hvis det er lov å bruke det ordet), da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at bare en eller to kasser, av disse 10-12 kassene med fersk kjøttfarse, hadde blitt solgt, da. 

 

Før de gikk ut på dato. 

 

Så ble bare den kjøttfarsa, (som hadde gått ut på dato), satt inn på fryselageret, da. 

 

Og der fant Lars Boye og Anne Neteland den kjøttfarsa igjen, en del uker seinere, da. 

 

Så Kjetil Prestegarden, han gikk strykkarakter, (vil jeg si), når det gjaldt gjennomføringen, av det 

her prosjektet, da. 

 

For han burde jo bare ha bestilt en ekstra svinndunk, (hvis det var det som var problemet), og hivd 

kjøttfarsen oppi den, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 



 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 84: Ledermøte på Egons 

 

Like etter at jeg hadde begynt som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Så ville assistent Kjetil Prestegarden at vi skulle ha det første ledermøtet, på restauranten Egons, i 

Paleet, i Karl Johan. 

 

Kjetil Prestegarden nevnte vel at det var penger nok igjen til julebordet, på sosialbudsjettet, selv om 

vi skeiet ut litt når det gjaldt det første ledermøtet. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg sa at det var greit da, siden det var penger nok på sosialbudsjettet. 

 

Og siden dette var på høsten, så det var ikke så lenge igjen før det ble et nytt år, og at vi dermed fikk 

nye penger, på sosialbudsjettet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette ledermøtet, på Egons, det skulle selvfølgelig være på min jobblørdag, da. 

 

Og jeg husker at jeg nevnte det, mens vi satt på den restauranten der, at det liksom peip inne i huet 

mitt ennå, da. 

 

Siden jeg hadde hatt store problemer med boksautomaten, (var det vel), den dagen, på Rimi 

Kalbakken, da. 

 

Grunnen til dette, var at noen Rimi-butikker, (inkludert Rimi Kalbakken), hadde innført en 'tulle-

rutine', når det gjaldt å tømme boksautomaten, da. 

 

Det som de gjorde var nemlig å ikke tømme automaten, hver gang automaten varslet at den var full, 

da. 

 

Rimi-folka ventet med å tømme boksautomaten, til sekkene var stapp fulle, da. 

 

Og da, så ble det sånn, at noen ganger, så fløyt det over av bokser, (som var flatklemte av 

boksautomaten), på flaskerommet, da. 

 

Og disse flatklemte boksene, som da etterhvert fløyt rundt, overalt. 

 

De var uhygieniske, siden de liksom var dekket av en saus-blanding, av spytt og øl med mere, da. 

 

Så de hørte vel egentlig ikke hjemme noe annet sted, enn oppi de plast-sekkene, (mente ihvertfall 



jeg), da. 

 

Og det dummeste ved denne 'jukse-rutinen'. 

 

Det var at disse boksene som noen ganger fløyt over. 

 

De ville også feste seg, i døra, til automaten, da. 

 

For de boksene ville da ofte flyte rundt, på gulvet i flaskerommet og inni boksautomaten, da. 

 

Og når det festet seg flate bokser, mellom døra til boksautomaten og boksautomaten. 

 

Så ble til slutt døra skadet, på boksautomaten, da. 

 

Sånn at den begynte å fuske. 

 

Sånn at boksautomaten peip hele dagen lang, da. 

 

Sånn cirka en gang hver halvtime, eller kanskje enda oftere. 

 

Siden Rimi hadde begynt med en jukse-rutine, når det gjaldt å tømme boksautomaten, da. 

 

Sånn at jeg måtte ringe Tomra og få de til å komme og fikse automaten, da. 

 

Og Tomra sa også det forresten, at det ikke var meninga, at man skulle bruke den jukse-rutinen, når 

man tømte boksautomaten, da. 

 

Så jeg var jo nesten helt ødelagt, på det her ledermøtet, på Egons. 

 

(For å overdrive litt, men likevel). 

 

Etter å ha slitt med en sånn boksautomat som hadde begynt å fuske, på grunn av at Rimi-folka 

slurva, når de tømte den, da. 

 

Og den slurve-rutinen, den så jeg vel på Rimi Bjørndal og. 

 

Når jeg begynte der, som låseansvarlig, et par-tre år seinere. 

 

(Ved siden av IT-studier ved HiO IU). 

 

Så dette var muligens en vanlig rutine, i Rimi. 

 

Og flaskerommene på Rimi Bjørndal og Rimi Kalbakken, (og muligens andre, store Rimi-er). 

 

De ville da noen ganger flyte over av en uhygienisk smørje, av flatklemte ølbokser og engangs-

plastflasker, da. 

 

Siden det var utbredt i Rimi, å fuske, når man liksom skulle tømme boksautomaten, da. 

 

Men Tomra var muligens fornøyde. 

 

For de må vel ha tjent en liten formue, (eller noe), på å fikse alle dørene, til boksautomatene, i 



Rimi-butikkene, da. 

 

Det er mulig. 

 

Men jeg var ikke særlig fornøyd, der jeg satt, (på Egons der), liksom med en pipelyd inne i hue 

fortsatt, da. 

 

Etter å ha slitt med en boksautomat, som var ødelagt på grunn av en dum fuske-rutine, (må man vel 

kalle det), en hel lørdag, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Egons, det er en biffrestaurant da, (fant jeg ut). 

 

Og jeg bestilte vel en biff, til 160 kroner, (eller noe), tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg husker at Carolina hadde bestilt en rett til 200 kroner, (eller noe). 

 

Og da fikk jeg kjeft av Anne Neteland, i etterkant av det her ledermøtet, husker jeg. 

 

For hu sa at: 'Man behøver ikke å bestille det dyreste på menyen'. 

 

Men det visste jeg faktisk fra før. 

 

For jeg hadde jo vært på den biffrestauranten, på baksiden av Rimi Karlsrud der, i 1997, (var det 

vel). 

 

Da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Og da bestilte jeg jo bare entrecote, (som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

(Siden jeg hadde fått høre det før, i Rimi, at man ikke skulle bestille det dyreste på menyen, da. 

 

Muligens av Magne Winnem, eller noe sånt). 

 

Så jeg bestilte nok ikke det dyreste på menyen, på Egons heller. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men jeg mener at det var ferskvareansvarlig Carolina, som bestilte den dyreste retten, av oss fire-

fem Rimi Kalbakken-ansatte der, da. 

 

Men det var bare snakk om at den retten kosta 30 kroner mer, (eller noe sånt), enn en vanlig 

entrecote-biff, da. 

 

Så det var vel ikke all verden, (tenkte vel jeg da). 



 

Og jeg kom ikke på noe å si, da distriktsjef Anne Neteland kjefta på meg, på grunn av det her, da. 

 

Men nå så kom jeg på det. 

 

At jeg kunne jo bare ha sagt det, at Carolina jo var ferskvareansvarlig. 

 

Så hu jobba jo med biff, til daglig. 

 

Så hu måtte vel få lov å kjøpe seg en spesialitet, innen biff-sjangeren, (hvis hun ønsket det), når hu 

først var på biffrestaurant med jobben, liksom. 

 

For hu var kanskje lei av de vanlige biffslagene, som hu dreiv og bestilte og pakka, flere ganger i 

uka, som en del av jobben sin, da. 

 

Kan man vel kanskje forestille seg, ihvertfall. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg fortalte vel distriktsjef Anne Neteland det, at det var assistent Kjetil Prestegarden sin ide, å 

ha ledermøtet på en restaurant. 

 

Likevel så fikk jeg høre det, etter julebordet, av Anne Neteland. 

 

At jeg virkelig visste hvordan jeg skulle bruke opp hele sosialbudsjettet raskt, da. 

 

Og at hun aldri hadde hatt noen butikksjef som hadde brukt opp hele sosialbudsjettet så raskt, da. 

 

Men det eneste jeg hadde brukt sosialbudsjettet på, det var jo ledermøtet, som assistent Kjetil 

Prestegarden ville ha på Egons. 

 

Og så var det julebordet. 

 

Og sosialbudsjettet, det er på cirka 500 kroner, per ansatt, per år. 

 

Og da pleier butikksjefene å holde av cirka 450 kroner, per ansatt, til julebordet. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sosialbudsjettet i Rimi, (ihvertfall på den her tida), det kunne man nesten like gjerne ha kalt for 

'julebord-budsjettet', da. 

 

Så da distriktsjef Anne Neteland gjorde et poeng av det, at jeg var rask til å bruke opp 

sosialbudsjettet, da jeg begynte i jobben som butikksjef, på Rimi Kalbakken, like før julebordet, i år 

2000. 

 

Så var dette egentlig bare som en konstruksjon, fra henne, vil jeg si. 

 

Det var som det med julekvelden og kjerringa. 

 

Anne Neteland var liksom overrasket over at julebordet var like før jul, da. 

 



For å liksom prøve å få fram hovedinnholdet i Anne Neteland sin klage på meg, da. 

 

Så Anne Neteland hu dreiv med noe sånn 'goddag mann økseskaft'-prating, på Rimi Kalbakken der, 

vil jeg si. 

 

Hu ble liksom overraska over selvfølgeligheter da, og mente at vanlige ting var grunn til å klage, på 

meg, da. 

 

Så hu dreiv og dramatiserte da, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde vel også sagt det, til distriktsjef Anne Neteland, at assistent Kjetil Prestegarden, ville 

ha det ledermøtet, på Egons der, før vi dro dit. 

 

(Vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Og Anne Neteland, som klagde på den selvfølgeligheten, at jeg brukte opp sosialbudsjettet på 

julebordet. 

 

Og hu hadde jo selv 'luket ut' en room-service-regning, fra Storefjell Høyfjellshotell, på snaue to 

tusen kroner vel, fra Rimi Kalbakken sin safe, noen uker før det her, da. 

 

Så 'look who's talking', kan man si. 

 

Jeg brukte opp sosialbudsjettet på julebordet. 

 

Noe som er vanlig, i Rimi. 

 

Også får jeg klage fra distriktsjef Anne Neteland, for det. 

 

Men den forrige butikksjefen Kenneth, han hadde kjøpt drinker, på room-service, for cirka to tusen 

kroner vel, på Storefjell, noen få måneder, før det her, da. 

 

Men det dysser distriktsjef Anne Neteland ned, da. 

 

Og så blir hu istedet liksom overrasket, over at Rimi Kalbakken var med på det årlige julebordet, 

da. 

 

Det vil si at hu ble overraska av en tradisjon, da. 

 

Da er noe galt, mener jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og på Egons der. 

 

Så hadde vel noen av de andre lederne, på Rimi Kalbakken, (assistent Monika vel), spurt meg om 

det ikke skulle være sånn, at de andre lederne også skulle være med og bestemme der, (eller noe 

sånt). 

 

Men da hadde jeg svart det, at nei, det var jeg som skulle bestemte og sånn, da. 

 

Og at jeg liksom skulle lede Rimi Kalbakken på min måte da, (eller noe sånt). 

 

For det var jo dette, som PØF hadde sagt til meg, før jeg begynte, på Rimi Kalbakken. 

 

Og jeg som liksom hadde blitt programmert av PØF, til å tenke da, (vil jeg si). 

 

Og som jeg begynte å 'bable' om, på Egons der, når jeg liksom fremdeles hadde den pipelyden, fra 

boksautomaten, inni hue, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg sa vel også det, på Egons der. 

 

At vi fikk lov å drikke en eller to øl, til maten. 

 

Men hvis at det var noen som ville ha mer enn en eller to øl, til maten der. 

 

Så måtte de betale det av egen lomme, da. 

 

(For det var vel det som var vanlig i Rimi, hvis jeg hadde skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg husker forresten ganske vagt nå. 

 



At jeg var på Peppes Pizza, nederst i Karl Johan vel, sammen med Rimi Kalbakken. 

 

Like etter at jeg begynte der vel. 

 

Og jeg mener også å huske, at jeg prata med assistent Monika, på Stedet, etter den pizza-spisinga. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil, da). 

 

Så det kan være at jeg også brukte til en Peppes-tur, fra sosialbudsjettet da, i år 2000, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Og at jeg huska litt feil, når jeg skrev om den klaginga, fra Anne Neteland, på at jeg brukte opp 

sosialbudsjettet så raskt, på Rimi Kalbakken. 

 

Men jeg tror ikke at jeg det var jeg som kom på den ideen, å dra å spise pizza, på Peppes Pizza. 

 

Men da jeg jobba i PØF sitt distrikt, så fikk vi jo ganske mye ekstra penger, på sosialbudsjettet, i år 

2000, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Jeg husker ihvertfall at jeg var både på Peppes Pizza, (i Stortingsgata), og Sofies Mat og Vinhus, (på 

Rådhusplassen), med Rimi Nylænde. 

 

Og jeg tror at begge disse to sosiale aktivitetene må ha vært i år 2000, vel. 

 

Så hvorfor ikke Rimi Kalbakken fant på noe sosialt, i år 2000, før jeg begynte der, (i oktober-

måned, må det vel ha vært). 

 

(Sånn som det virker som for meg ihvertfall). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det vet sikkert de lederne som jobba der, før jeg begynte der, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 85: Julebordet år 2000 

 

Når det gjaldt julebordet år 2000. 

 

Så var det igjen sånn at en 'haug' av butikker hadde gått sammen, for å arrangere julebord. 

 

Denne gang så var det derimot en annen haug av butikker, (må jeg vel si). 

 

Nemlig Anne Neteland sine butikker, da. 



 

Altså de butikkene som hu var distriktsjef for, da. 

 

Og dette julebordet, det ble avholdt i et stort og fint forsamlingslokale, (må man vel si), som jeg 

ikke husker helt hva heter igjen nå. 

 

Men dette forsamlingslokalet, det lå vel like vel ikke så langt unna den amerikanske ambassaden, 

(mener jeg å huske), i den gata som tidligere het Drammensveien, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og til forskjell fra tidligere julebord, som jeg hadde vært med på, (i Rimi). 

 

Så var distriktsjefen, (altså Anne Neteland), tilstede, ved det her julebordet, da. 

 

Hu satt ved middagsbordet der, (husker jeg), ikledd en mørk skinnjakke, (var det vel), innimellom 

alle medarbeiderne, som var kledd i enten dress eller julebordkjole, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg kjøpte meg en frakk, før det julebordet her. 

 

(Siden jeg hadde begynt å jobbe i en så stor butikk, da). 

 

På Hennes & Mauritz, i Karl Johan, (litt nedenfor Egertorget der), vel. 

 

En frakk som kosta cirka tusen kroner på tilbud, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg husker at jeg dro til Rimi Kalbakken, i dress, (eller bukse og jakke), og frakk, da. 

 

For vi skulle vel dra i samla flokk, på julebordet, fra butikken, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da jeg kom inn i butikken, og skulle henge fra meg frakken, inne i garderoben, vel. 

 

Så overhørte jeg det, at assistent Kjetil Prestegarden, sa til låseansvarlig Bjørnar, (må det vel ha 

vært). 

 

At han ikke trodde at jeg visste at det ikke var meninga at man skulle gå med frakk innendørs, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men dette visste jeg faktisk. 

 

For dette hadde jeg vel lest i en eller annen avis, (eller noe sånt), tror jeg. 



 

For jeg pleide jo å lese minst en avis, hver dag, fra jeg var tenåring, da. 

 

Så jeg skjønte at en frakk skulle brukes som en (ute)-jakke cirka, da. 

 

Så derfor, så hadde jeg ikke på meg 'Storefjell-jakka' mi, utapå frakken igjen liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Kalbakken, så jobba det også en neger, som het Josef, (husker jeg). 

 

Og han var litt seint ute, på julebordet, da. 

 

Så jeg måtte liksom gå å møte han ved inngangen der, da han dukka opp der, litt etter alle de andre, 

da. 

 

Det er derfor jeg husker ganske godt, at Anne Neteland, satt der i en skinnjakke, da. 

 

(Ved det bordet som var nærmest inngangen der, vel). 

 

For jeg måtte liksom gå forbi henne en del ganger, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Kalbakken, så jobba det også en polakk, (eller noe), som het Leif vel, (husker jeg). 

 

(Og han jobbet som lagerhjelp, da. 

 

For han var bare 17 år, vel. 

 

Noe sånt. 

 

Og det er mulig at det var jeg som ansatte han, hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og da vi dukka opp, på julebordet der. 

 

Og hang fra oss yttertøyet, i garderoben, osv. 

 

Så mener jeg at jeg la merke til det. 

 

At han Leif, og en kompis av han vel. 

 

De sniffa noe narkotika av noe slag, vel. 

 



(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kan ikke huske at det var noe dans, (eller noe sånt), på det her julebordet. 

 

Men etter at middagen var ferdig, så mener jeg at en hel gjeng, (med Kjetil Prestegarden og ei ung 

blondinne som het Cecilie, i spissen), skulle på Oslo Plaza og svømme i et basseng der, (eller noe 

sånt). 

 

De spurte om jeg skulle være med muligens, vel. 

 

Men jeg sa at jeg hadde ikke hadde noe badetøy, vel. 

 

Og da sa vel hu Cecilie at de kunne svømme nakne der, (eller noe sånt). 

 

(Selv om jeg husker det her litt vagt nå, da. 

 

Dette var jo noen år siden, og jeg hadde vel drukket noen øl, vel). 

 

Men det ble til at jeg bare gikk aleine hjem, da. 

 

Hvis jeg ikke dro innom et utested, (på veien hjem), og drakk mer, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

Og om de andre kom seg til Oslo Plaza. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men dem hadde det sikkert morsommere uten butikksjefen, enn med, hvis jeg skulle tippe, 

ihvertfall. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 



 

Kapittel 86: Mer fra Rimi Kalbakken 

 

Etterhvert som jeg hadde jobbet en del uker, på Rimi Kalbakken. 

 

Så fikk jeg min egen ide om hvordan vi skulle klare å kapre kunder fra Meny-butikken, som lå rett 

ved siden av det senteret, som Rimi Kalbakken lå i, da. 

 

Og min ide, det var å kjøpe to plakatbukker, da. 

 

Og så sette opp de, på hver sin side, av inngangen. 

 

For Rimi-butikkene, de fikk et par ganger i måneden tilsendt prisplakater, fra hovedkontoret. 

 

Og jeg syntes at jeg merka det, at vi kapra litt kunder, fra Meny. 

 

Hvis det for eksempel var tilbud på 4 x 1.5 liter Coca-Cola, hos Rimi. 

 

Og vi hadde satt den plakaten ut, på en av plakatbukkene, utafor butikken, da. 

 

Og det var også mange plakatplasser, på veggen, utafor Rimi Kalbakken. 

 

Men de plakatene som hang der, de var vel ofte litt falmet osv., (og de hadde kanskje hengt der, et 

par måneder for lenge da), mener jeg å huske. 

 

(Altså fra før jeg selv begynte som butikksjef der, da). 

 

Men hvis vi hadde fått det til å funke bedre med ferdigtrykte plakater, utafor butikken. 

 

Så tror jeg at butikken kunne ha fått en del fler kunder, da. 

 

Kanskje vi til og med kunne ha fått dobbelt opp, med plakater, fra hovedkontoret, (eller om de ble 

sendt fra Hakon distribusjon). 

 

Siden Rimi Kalbakken jo var en spesiell butikk, som liksom skulle 'ta' Meny, da. 

 

Men jeg kom aldri så langt, at det med plakatene utafor butikken, ble vellykka der, da. 

 

For noen ganger, når jeg hadde seinvakt. 

 

Så hadde noen satt plakatbukkene sånn ut at de ikke pekte mot kundene, som var på 

parkeringsplassen, utafor butikken. 

 

Men plakatbukkene, ble satt ut på tvers da, av den 'vanlige' retningen. 

 

Så det så jo så dumt ut som det gikk an omtrent, (vil jeg si). 

 

Så da var det nesten sånn at jeg ga opp litt, husker jeg. 

 

Når jeg så at noen hadde klart å sette ut de plakatbukkene feil vei, da. 

 

Det var så dumt, at da visste jeg ikke helt hva jeg skulle gjøre. 



 

Selv om jeg vel noen ganger satt de riktig vei. 

 

Og andre ganger, så grublet jeg vel på hva jeg kunne gjøre, for å de ansatte til å slutte å tulle, når de 

satt ut de plakatbukkene, da. 

 

For hvis de plakatbukkene ble satt på tvers, så var det kanskje dumt å bestille de. 

 

For da så det bare dumt ut, liksom. 

 

Og butikken mistet kanskje heller kunder enn å få nye, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn forresten. 

 

At etter at Rimi Kalbakken hadde fått de to plakatbukkene, som jeg hadde bestilt. 

 

(Fra Legra, eller noe, vel). 

 

Så måtte jeg finne på noe, for å få montert de, da. 

 

Og jeg hadde vel skrudd sammen en sånn plakatbukk før, som jeg hadde bestilt, som butikksjef, på 

Rimi Nylænde, da. 

 

Som vi vel der satt rett utafor butikken, vel. 

 

Og ikke nede ved veien, sånn som tidligere butikksjef Elisabeth Falkenberg hadde gjort, i sin tid, 

(som jeg skrev om, i Min Bok 4). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg fikk jo ikke lov, av assistent Kjetil Prestegarden, (som distriktsjef Anne Neteland hørte på), 

til å gjøre noe annet, enn å være med som selskap, mens en assistent tok frukta eller satt opp labler, 

for eksempel. 

 

Så for at jeg skulle kunne ordne med de plakatbukkene, da. 

 

(Som jeg syntes at det var viktig at ble fine, da. 

 

For jeg var liksom sånn at jeg brydde meg om at inngangspartiet til butikken, så ryddig og rent ut, 

da. 

 

For at kundene skulle få et bra inntrykk av butikken, da. 

 

Etter å blant annet ha jobbet på Rimi Nylænde, (som jo tidligere hadde vært den ærverdige butikken 

Balstad), som leder og vanlig medarbeider, i flere år). 

 



Så fikk jeg vel låseansvarlig Bjørnar, til å jobbe en vakt for meg, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Men likevel, så var assistent Kjetil Prestegarden 'på meg', da. 

 

Enda jeg liksom 'ikke var der', som min tidligere butikksjef Elisabeth Falkenberg, pleide å si, noen 

ganger, på Rimi Nylænde. 

 

(Altså at hu ikke var der for de andre lederne i butikken, da. 

 

Siden hu skulle drive med noe hu trengte å konsentrere seg om, (eller noe), da. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg ble jo da hefta, av kunder og selgere og vanlige ansatte, og sånt. 

 

Som lurte på ditt og datt, da. 

 

Og som man vel ikke kunne forlange av, at skulle skjønne det, at jeg liksom ikke var der, da. 

 

Så det tok jo litt tid, å få ordna med å montere de to plakatbukkene, da. 

 

Og da kjefta assistent Kjetil Prestegarden på meg igjen da, husker jeg. 

 

Og klagde på at det eneste jeg hadde gjort, da klokka ble 16, (eller noe sånt). 

 

Var å montere de to plakatbukkene, da. 

 

Som jeg liksom prøvde å gjøre meg flid med, sånn at de ikke skulle se vindskeive ut, (eller noe 

sånt), da. 

 

For disse to plakatbukkene, de skulle jo stå på hver sin side av inngangsdøra, til butikken. 

 

Så jeg syntes at det var viktig at de så fine og rette ut, (og sånn), da. 

 

For at kundene skulle få et bra inntrykk av butikken, da. 

 

(For jeg hadde jo lært, som leder i Rimi, at det som var viktigst, for kundenes inntrykk, av butikken. 

 

Det var inngangspartiet, i butikken, da). 

 

Og jeg hadde jo også gått på markedsføringslinja, osv. 

 

Og lært hvor viktig det var, at en virksomhet, hadde et godt renome liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Men jeg ble jo da også hefta, av kunder og leverandører og medarbeidere, osv. 

 

Innimellom at jeg dreiv på med de plakatbukkene, da. 

 

Så det ble jo som noe stressende, å ha en sånn 'kjefter' der, (som man vel må kunne kalle assistent 

Kjetil Prestegarden), for han kjefta hele tida på meg, hvis jeg ikke gjorde jobben min, sånn som han 

ville at jeg skulle gjøre den, da. 

 

Og dette var jo som i bakvendt-land, (må man vel si). 

 

For det skal jo være butikksjefen som gir tilbakemeldinger på arbeidet til assistenten. 

 

Men på Rimi Kalbakken, så var det omvendt, da. 

 

At assistent Kjetil Prestegarden hele tida kjefta på meg, da. 

 

Men dette hadde jo distriktsjef Anne Neteland liksom godkjent, da. 

 

For hu hadde jo sagt det, at hu 'kjente Kjetil fra før, så hu hørte på han'. 

 

Så det var jo som et mareritt, for meg, (må jeg si), å jobbe, på Rimi Kalbakken. 

 

For PØF hadde jo også sagt det, at: 'Vi vil at du skal drive Rimi Kalbakken som Rimi Nylænde'. 

 

Også mener distriktsjef Anne Neteland at jeg skal drive Rimi Kalbakken på assistent Kjetil 

Prestegarden sin måte, etter at jeg har begynt i jobben, da. 

 

Så det var jo bare tull og tøys, på Rimi Kalbakken, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hvor ofte var det at en butikksjef monterte plakatbukker, liksom? 

 

Det var jo ikke noe jeg gjorde hver uke. 

 

Eller hver måned. 

 

Eller hvert år engang, liksom. 

 

Men likevel, så begynte assistent Kjetil Prestegarden, å klage på at jeg brukte for lang tid, på å 

montere disse plakatbukkene, da. 

 

Så det var omtrent sånn, at man måtte jo nesten være sinnsyk, for å gidde å jobbe, som butikksjef, 

på Rimi Kalbakken. 

 

Med den distriktsjefen og de assistentene, som man jobba sammen med der. 

 

(Vil jeg si, ihvertfall). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og selv om jeg ikke fikk lov til å jobbe, på den måten, som jeg ville, på Rimi Kalbakken. 

 

Så var det jo fortsatt jeg som hadde ansvaret for budsjettene, da. 

 

Og jeg hadde jo også liksom ansvaret for at det ikke var så mye konflikter osv., i butikken, da. 

 

Så Kjetil Prestegarden, han kunne jo liksom stå og kjefte meg opp i trynet, (for forskjellig), siden 

han liksom ble sett på som en 'hellig ku', av distriktsjef Anne Neteland, da. 

 

Mens jeg selv da ikke kunne gjøre noe, da. 

 

For det var liksom mitt ansvar, som butikksjef, at 'husfreden' i butikken, ikke ble ødelagt, da. 

 

(Syntes jeg selv, ihvertfall). 

 

Så jeg prøvde jo da å roe ned situasjonen. 

 

Og jeg kjeftet ikke tilbake, da. 

 

(For jeg håpet at det skulle gå seg til, da. 

 

Så jeg så framover og håpet at det skulle bli bedre, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg, som kun en måneds tid tidligere, hadde vært en butikksjef, som ble skrytt opp i skyene, av 

PØF og Rune Hestenes, osv. 

 

Jeg ble jo plutselig til en butikksjef, som bare fikk klager, fra alt og alle, omtrent. 

 

Og hverdagen min på jobben, den ble veldig krevende og tøff, da. 

 

Siden jeg ble klaget på hele tiden, da. 

 

For assistent Kjetil Prestegarden, han var en sterk, ung mann, da. 

 

Som hadde spilt fotball på ungdomslandslaget, (eller noe sånt), osv., da. 

 

Og som var sunn og frisk og full av krefter, da. 

 

Mens jeg selv kanskje var litt sliten, etter de to tøffe årene, (som varespreder og varestabler, osv.), 



på Rimi Bjørndal, og etter mange slitsomme måneder, med mange store prosjekter og ran med 

mere, på Rimi Nylænde. 

 

(Og mora mi hadde jo nettopp dødd og). 

 

Og den butikken, som jeg var i butikksjef i. 

 

Den hadde jo også de største utfordringene, i landet muligens. 

 

(Av Rimi-butikker, ihvertfall). 

 

Når det gjaldt for høyt svinn og for høye lønnskostnader, da. 

 

Så det var liksom som å gå fra himmel til helvete, omtrent. 

 

Bare på noen få uker, da. 

 

Og samtidig, så hadde jeg jo ikke noe hus på Bergeråsen, eller noe sånt. 

 

Og ikke noe formue. 

 

Så jeg kunne nesten ikke slutte i Rimi, heller. 

 

For å gå fra å være den flinkeste butikksjefen i Norge, liksom. 

 

(Etter skrytinga å dømme, ihvertfall. 

 

Mer eller mindre). 

 

Til å bli arbeidsledig. 

 

Det hadde blitt en tung knekk, for meg. 

 

Som jeg ikke er sikker på om jeg hadde klart. 

 

For jeg føler jo fortsatt det forventningspresset, som jeg har hatt fra faren min og nesten alle jeg 

kjenner, på å bli suksessfull. 

 

Enda jeg har prøvd å ta faren min til retten, for omsorgssvikt. 

 

Siden jeg jo måtte bo alene, fra jeg var ni år. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så det å mislykkes, i Rimi. 

 

De var som noe skremmende for meg, må jeg si. 

 

For da hadde nok 'bygdedyret' i slekten min, tatt av. 

 

Og pratet masse dritt om meg, er jeg redd. 

 



Og det er sånt som tærer på en, vil jeg si. 

 

Så derfor hadde jeg ikke noe lyst til å bare slutte som butikksjef heller, da. 

 

For å si det sånn. 

 

For jeg hadde jo nettopp sagt til Magne Winnem og søsknene mine, og til David Hjort vel. 

 

At nå virka det som at Rimi satset på meg, og jeg skulle bli butikksjef for en butikk, hvor 

butikksjeflønnen lå på 300.000 pluss frynsegoder, da. 

 

Så det ville blitt som et stort fall for meg, liksom. 

 

Å bare slutte som butikksjef, da. 

 

Og jeg bodde jo også i Rimi-bygget, så jeg måtte vel da ha bodd på gata, eller noe. 

 

For det var jo hele tida noe galt med bilen min, på den her tida. 

 

Så jeg hadde ikke så god råd. 

 

For jeg måtte betale nye verkstedregninger hele tida, da. 

 

Og de som jeg hadde fortalt det til, at nå kom jeg til å få den bra jobben, i Rimi. 

 

De hadde nok spredd dette videre, til slekt og bekjente da, forestilte jeg meg, ihverfall. 

 

Så jeg var liksom fanget i et helvete, da. 

 

Hvor jeg fikk kjeft hele tida, fordi at jeg jobba for seint, og sånn, da. 

 

(Spesielt når jeg jobba i frukta, hvor jeg jo var veldig nøye. 

 

Etter å ha vært på det bra fruktkurset, hos Gartnerhallen, på Økern. 

 

Som jeg jo har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og fordi at jeg ikke var noe flink, da. 

 

Jeg husker for eksempel, at assistent Kjetil Prestegarden, han klagde til distriktsjef Anne Neteland, 

(husker jeg), på at det ikke var noe han kunne lære av meg, som butikkleder, da. 

 

Så dette tærte jo på meg, og det var noen tøffe måneder, den tiden, som jeg jobbet, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Men jeg hadde egentlig ikke noe valg, (vil jeg si). 

 

Så jeg bare slet meg gjennom dagene, da. 

 

Og prøvde å jenke meg for å ikke skape for mye drama og konflikter i butikken, da. 

 

Og jeg bare håpet at det ville bli bedre, etterhvert, på Rimi Kalbakken, da. 



 

(Hvis jeg prøvde å roe ned konfliktene og sånn, en stund, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at etter at jeg hadde jobbet på Rimi Kalbakken, i et par-tre måneder, vel. 

 

Så ble stillingen som butikksjef, på nabobutikken Rimi Ammerud, (som hadde veldig lav omsetning 

siden den lå rett over veien for en veldrevet Rema), utlyst. 

 

(Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Og da, så fortalte assistent Kjetil Prestegarden meg det, at han vurderte, om han skulle søke, på den 

jobben, da. 

 

Og han lurte på om jeg ville støtte den søknaden, da. 

 

Og jeg syntes at det hørtes ut som en god ide. 

 

For jeg var så lei av å jobbe sammen med assistent Kjetil Prestegarden, da. 

 

Så jeg hadde syntes at det hadde vært kjempebra, hvis han hadde begynt å jobbe, i en annen butikk, 

da. 

 

Men distriktsjef Anne Neteland. 

 

Hu syntes at assistent Kjetil Prestegarden var så flink da, (husker jeg). 

 

Så hu ville ikke at assistent Kjetil Prestegarden, skulle bli butikksjef, i en så liten butikk, som Rimi 

Ammerud, da. 

 

Så hu gikk imot den søknaden, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så da fortsatte det bare som før, resten av den tiden, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken, da. 

 

(Og det var vel fra oktober år 2000 til mai år 2001, hvis jeg husker det riktig. 

 

Altså i bare et drøyt halvår, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde jobba, på Rimi Kalbakken, i en måned eller to, vel. 



 

Så skulle distriktsjef Anne Neteland ha et driftsmøte med meg der, da. 

 

Og da sa hu blant annet det, (husker jeg), at jeg 'var så dårlig til å nullstille meg'. 

 

Og da gikk det opp et lys for meg, husker jeg. 

 

For PØF, han hadde jo sagt flere ganger, før jeg begynte, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

At: 'Vi vil at du skal drive Kalbakken som Nylænde'. 

 

Så det som distriktsjef Anne Neteland klagde på meg på. 

 

Det var jo det helt motsatte, av det som PØF hadde sagt. 

 

For hvis Neteland klagde på at jeg var dårlig til å nullstille meg. 

 

Så kunne hun jo ikke ha vært en del av disse 'vi', som PØF nevnte. 

 

Som ville at jeg skulle drive Kalbakken som Nylænde, da. 

 

For det var jo det motsatte av å nullstille seg, (vil jeg si). 

 

Så PØF ville at jeg _ikke_ skulle nullstille meg. 

 

Og Neteland ville at jeg skulle nullstille meg, da. 

 

Og da skjønte jeg det, at jeg hadde blitt lurt opp i stry, av PØF. 

 

For jeg regnet jo med det, at han hadde prata med Neteland. 

 

Om det, at jeg skulle drive Kalbakken som Nylænde. 

 

Men det kan han jo ikke ha gjort, da. 

 

Men det måtte da være en selvfølge, at distriktsjefen, (altså min nærmeste overordnede), måtte være 

med på det her. 

 

Så jeg ble helt klart lurt opp i stry her, da. 

 

Eller i en slags felle, (må man vel kalle det). 

 

(Som jeg har kalt for 'Rimi-fella', på bloggen min, da). 

 

At jeg liksom ble skviset, da. 

 

Så i det øyeblikket, som Anne Neteland klagde på det, at jeg var så dårlig, til å nullstille meg. 

 

Så skjønte jeg at jeg hadde blitt lurt da, av PØF og et for meg ukjent antall andre sjefer, oppover i 

systemet, i Rimi, da. 

 

Samtidig som at Anne Neteland hadde prøvd å lure meg, på lønna, da. 



 

Og derfor ikke hadde hatt møte med meg, før jeg begynte i denne jobben. 

 

(Sånn som det virka som for meg, ihverfall). 

 

Så jeg fikk det inntrykket at jeg bare ble tulla med, av sjefene, oppover i systemet, i Rimi. 

 

Og jeg hadde ikke lyst til å kun være en slags marionette, som ble behandlet respektløst, i mitt 

yrkesliv, (som jo er en stor del, av en persons liv), da. 

 

Så jeg bestemte meg, på det her møtet, med Anne Neteland. 

 

At jeg ville ut av Rimi og heller jobbe sammen med mer konstruktive folk, som behandlet meg med 

respekt, og som ikke hadde konspirasjoner og skjulte agendaer, sånn som det virka som for meg, at 

sjefene oppover i systemet, i Rimi, hadde plenty av, da. 

 

For det orka jeg ikke, å kaste bort livet mitt, som en brikke, i et spill, som jeg ikke forstod noe av. 

 

Det fremstod som noe helt meningsløst, for meg, da. 

 

Og det er vel ikke som et fullverdig liv, vil jeg si. 

 

Hvis man skal bli tullet med, av klikker, som har en agenda, som er helt ukjent, for en selv, da. 

 

Det var ikke det jeg hadde forestilt meg, å bruke livet mitt på, liksom. 

 

Så jeg ville ut av Rimi, for å jobbe i et annet firma, hvor det fantes mer konstruktive kolleger, da. 

 

Men dette sa jeg ikke til Anne Neteland. 

 

For jeg syntes at hu også hadde tulla fælt, den tida, som jeg hadde jobba, som butikksjef, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Så jeg stolte ikke på henne heller, da. 

 

Så dette var bare noen tanker, som surra og gikk, inni huet mitt da, under det her møtet. 

 

For jeg hadde jo ikke noe formue heller. 

 

Og denne jobben, på Rimi Kalbakken, den var jo som et helvete for meg, med mye stress, press, 

masing, kjefting, hakking og hard jobbing, da. 

 

Så jeg måtte nesten sikte meg inn på å få en ny jobb, som ikke var så krevende. 

 

For å få fokuset, i livet mitt, litt flyttet fremover, da. 

 

For mens jeg jobbet på Rimi Kalbakken, så var det vanskelig for meg, å fokusere på noe særlig 

annet, enn butikken og de neste dagene, i livet mitt. 

 

Så jeg drømte litt om å begynne i en annen jobb, i Rimi, da. 

 

Hvor jeg kunne klare å få spart opp noen penger. 



 

(Siden jeg ikke orka å lage mat hjemme, for eksempel, mens jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Men jeg kjøpte bare pakkede sandwicher og sånt, på bensinstasjoner osv., da). 

 

For så å flytte, fra Rimi-bygget. 

 

For så å få meg en ny karriere, utenfor Rimi, da. 

 

Det bestemte jeg meg for å prøve å få til, under det her driftsmøtet, til distriktsjef Anne Neteland, 

da. 

 

Da hu klagde på det, at jeg var så dårlig, til å nullstille meg, da. 

 

For etter det her, så var det ikke sånn, at jeg stolte på noen høye sjefer, i Rimi igjen, (for å si det 

sånn). 

 

Men jeg sa ikke noe, til distriktsjef Anne Neteland, om det her, da. 

 

For da Pia og jeg, var hos onkel Runar, i Son, under oppveksten. 

 

Så lærte han oss å spille poker, (med fyrstikker), husker jeg. 

 

Så jeg hadde nok et pokeransikt, i det her møtet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg tror ikke at det var sånn, at distriktsjef Anne Neteland skjønte det. 

 

At jeg bestemte meg for å komme meg ut av Rimi, da. 

 

Da hu klagde på meg om det, at jeg var så dårlig, til å nullstille meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg jobba, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 87: Enda mer fra Rimi Kalbakken 

 

Like før jul, år 2000, på Rimi Kalbakken. 



 

Så dukka det opp ei 17 år gammel afrikansk jente, som het Lul, men kalte seg Luly, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Og vi trengte egentlig kasserere, og de måtte være 18 år, da. 

 

Men jeg sa da at Luly kunne jobbe som lagerhjelp, de to-tre månedene fram til at hu ble 18 år, da. 

 

For vi trengte kassa-medarbeidere, da. 

 

(Og det var oppgangstider, på den her tida. 

 

Og vanskelig å få tak i nok medarbeidere). 

 

Og på lille julaften, så var det så rotete, på Rimi Kalbakken, da. 

 

For tørrvare-gjengen hadde hatt nok med å fylle på varer, da. 

 

Men akkurat på lille julaften, så hadde hu Luly sin første arbeidsdag, da. 

 

Og akkurat da butikken så skikkelig bomba ut, og jeg regna med at jeg kom til å få masse kjeft, (og 

muligens sparken), siden Rimi Kalbakken så helt bomba ut, på lille julaften, da. 

 

(Som jo er den viktigste dagen i året, for en matbutikk, i Norge. 

 

Må man vel si). 

 

Så dukka plutselig hu Luly opp, og spurte om hva hu skulle gjøre, da. 

 

På sin første dag, på Rimi Kalbakken. 

 

Og da bare ba jeg henne, (som jo aldri hadde jobba et minutt i en matbutikk før). 

 

Om å bare ta papp som lå i hyllene, og kjøre i en handlevogn inn på lageret, og be noen der å 

forklare henne om hvordan hu skulle legge det i papp-pressa, da. 

 

Og det hadde jeg såvidt tid til å fortelle henne, siden det var mye mas, for meg, fra kolleger og gjett 

hvem. 

 

Rune Løvdahl, (den tidligere butikksjefen fra Rimi Klemetsrud og Min Bok 4), som på den her tida 

jobba som selger for et importøl-firma, (som solgte Newcastle Brown Ale-bokser, med mere). 

 

Hvis jeg så riktig ihvertfall, så var det han, da. 

 

Og det var veldig rart, husker jeg at jeg syntes. 

 

At en selger kom og hefta butikksjefen liksom, på lille julaften, da. 

 

Som lille julaften er jo liksom den viktigste dagen i året, når det gjaldt hva kundene syntes om 

butikken, da. 

 

(Mener jeg å huske, at jeg lærte, da jeg jobba som leder, i Rimi, ihvertfall). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det her funka bra. 

 

Luly bare tok bort all pappen som lå i hyllene, da. 

 

Og hu dansa nesten rundt der, og det meste av pappen ble rydda vekk på en time eller to, vel. 

 

Og frukta, kjølevarene og ferskvareavdelinga, de var vel ok, vel. 

 

Så butikken ble akkurat grei, til jula, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Selv om butikken så veldig bomba ut, på begynnelsen av lille julaften, da. 

 

Men den ble helt grei da, før rushet begynte ihvertfall. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall. 

 

For jeg var mest i frukta. 

 

Det var ikke sånn at jeg trava så mye rundt i tørrvareavdelingen og inspiserte. 

 

Men det at det fløyt med papp, i hyllene der, det fikk jeg jo med meg, da. 

 

For det kunne man jo se, på lang avstand, for å si det sånn). 

 

Og jeg tror ikke at Kjetil Prestegarden hadde bestilt for lite av noen av de viktige julevarene. 

 

(For han tok jo alle tørrvare-bestillingene). 

 

Og jeg hadde vel fått bestilt ekstra kremfløte, til bitte lille julaften, (vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

(Sånn at vi ikke var utsolgt for det, ihvertfall). 

 

Så under over alle under. 

 

Butikken ble såvidt bra til jul, må man vel si. 

 

Selv om det kanskje ikke så sånn ut, på begynnelsen av lille julaften, for å si det sånn. 

 

Så det var nesten som at lille, søte Luly, (som så ut som om hu kunne ha vært med i the Cosby-

show, eller noe sånt, kanskje), var en engel, som plutselig dukka opp, (nesten som fra ingen steder 

liksom), og redda jula, på Rimi Kalbakken da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, en av de første månedene, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Så skulle assistent Kjetil Prestegarden, plutselig dra på ferie, til Israel, husker jeg. 

 

Sammen med en kamerat, da. 

 

For de hadde plutselig fått et bra tilbud, på feriereise, til Israel, da. 

 

Og det kunne de ikke la gå fra seg, husker jeg, at assistent Kjetil Prestegarden mente, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ikke bestilte tørrvarer i det hele tatt, den tida som jeg jobba, på Rimi 

Kalbakken. 

 

(Selv om assistent Kjetil Prestegarden jo til vanlig hadde det ansvaret). 

 

For jeg var jo vant til å ta alle Hakon-bestillingene, i opptil flere år av gangen, (må man vel si), som 

assistent på Rimi Bjørndal og butikksjef på Rimi Nylænde, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ikke klarte å bestille tørrvarer til Rimi Kalbakken, liksom. 

 

Selv om assistent Kjetil Prestegarden hadde det ansvaret til vanlig, da. 

 

Så da assistent Kjetil Prestegarden, skulle til Israel, så gikk det greit for meg, å liksom bare 'steppe 

in' og ta over den arbeidsoppgaven, mens han var på høstferie da, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg fortalte det, til distriktsjef Anne Neteland. 

 

At assistent Kjetil Prestegarden, skulle på ferietur, utenom sesongen vel, til Israel, da. 

 

Så ble distriktsjef Anne Neteland forbanna da, (husker jeg). 

 

Og det virka som for meg, at distriktsjef Anne Neteland, syntes det, at assistent Kjetil Prestegarden 

dreiv og kødda da, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Så distriktsjef Anne Neteland, hu begynte nesten å banna og sverta da, (husker jeg). 

 

Selv om kanskje prøvde å holde dette inni seg, da. 

 

Men jeg kunne liksom se at hu ble opprørt da, (må jeg vel si). 

 

(Da jeg fortalte om det her). 



 

Og jeg prøvde liksom å lirke ut av henne, hvorfor hu mente at assistent Kjetil Prestegarden tulla, 

siden han skulle dra på ferietur til Israel, da. 

 

Men da ville ikke distriktsjef Anne Neteland svare noe da, (husker jeg). 

 

Så jeg skjønte ikke helt hva som foregikk her. 

 

Men det var nesten som at det var noe symbolsk, på en måte, over den her ferieturen, da. 

 

Fra hvordan jeg tolka reaksjonen, til distriktsjef Anne Neteland, da. 

 

(Da jeg fortalte om denne ferieturen, til assistent Kjetil Prestegarden). 

 

Så det virka nesten som, at det liksom var en dypere betydning, ved den her ferieturen, til assistent 

Kjetil Prestegarden, da. 

 

Men hva dette egentlig gikk på. 

 

Det gikk helt over på hue på meg da, (må jeg innrømme). 

 

Selv om jeg nok kanskje gikk og undret meg litt over dette. 

 

I tiden som fulgte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, en av de første månedene, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

At assistent Kjetil Prestegarden forklarte meg det, at ei ung pakistansk dame, som jobba der, (men 

som var sykmeldt på den her tida vel), lukta så vondt, da. 

 

Og da måtte jeg prate med henne da, mente assistent Kjetil Prestegarden. 

 

For å få henne til å ha bedre kroppshygiene, da. 

 

Og dette hadde jeg jo vært gjennom før. 

 

Da min tidligere distriktsjef Jan Graarud. 

 

Hadde bedt meg om å be assistent på Rimi Nylænde, Stian Eriksen, om å bedre hygienen sin. 

 

(Siden han lukta så vondt på jobben, da). 

 

Men hu her pakistanske dama, hu dukka aldri opp igjen, på Rimi Kalbakken, etter at jeg snakka 

med henne, om det her da, at hu lukta så vondt, da. 

 

Men sånn var det ikke med assistent Stian Eriksen, på Rimi Nylænde, da. 



 

Han fortsatte bare å gå på jobben. 

 

(Noe som var bra, forsåvidt). 

 

Men han forsatte bare å lukte like vondt, da. 

 

(Selv om jeg sa fra til han om det her, en eller to ganger, etter å ha fått beskjed av distriktsjef Jan 

Graarud, da) 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken. 

 

At den forrige butikksjefen Kenneth, hadde latt medarbeiderne der, få lov til å drikke gratis juice, i 

matpausen. 

 

Og det stod i personalhåndboka at det kun var melk, som var gratis å drikke, da. 

 

Og en gang, som jeg satt på spiserommet, etter å ha jobbe på Rimi Kalbakken, i en stund. 

 

Så var det ei litt kraftig blondinne, (som jobba som barnehage-tante, til vanlig, vel). 

 

Som bare drakk en boks Battery, eller noe sånt, da. 

 

Uten å betale, da. 

 

Og så sa hu at hu bare ville hjelpe oss lederne. 

 

Uten at jeg husker hvorfor hu sa det, da. 

 

Så den lunsj-drikke-ordningen, til Rimi, som sa at det var lov til å drikke en halvliter gratis melk, til 

maten. 

 

Den hadde skeia helt ut, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og da mente jeg det, at vi burde gå etter boka, da. 

 

(Som jeg pleide å si, i Rimi). 

 

Altså i dette tilfellet personalhåndboka, da. 

 

Hvor det stod at man kun fikk lov til å drikke gratis melk, da. 

 

Og da ble nok jeg litt upopulær, da. 

 

Siden jeg liksom måtte rydde opp etter de tidligere butikksjefene der, da. 

 



Og jeg husker at jeg fikk mye klager fra distriktsjef Anne Neteland, på at ingen likte å jobbe 

sammen med meg der, da. 

 

Og da begynte jeg å lure på hva det var, som jeg gjorde, som medarbeiderne ikke likte, da. 

 

Og da husker jeg at jeg spurte ei fra Pakistan, som jobba der, som het Satara, vel. 

 

Om det var noe hu ikke likte, av de forandringene jeg hadde gjennomført, etter at jeg hadde begynt 

som butikksjef der. 

 

Og da svarte hu Satara det, at hu ikke likte det, at det ikke var gratis juice der lenger, da. 

 

Så jeg ble en upopulær butikksjef da, på Rimi Kalbakken. 

 

Siden han forrige butikksjefen, (Kenneth), hadde latt det skeie ut der, når det gjaldt blant annet 

lunsjpause-drikke og også plakatene utafor butikken og sånn, da. 

 

(Som ikke hadde plast, mellom plakaten og plakatholderen, da. 

 

Sånn at plakatene falmet, på grunn av regn osv., da. 

 

Og jeg fant vel også plakater fra september, utafor den butikken. 

 

Og jeg begynte vel der i midten av oktober, eller noe. 

 

Så det var slurv der og, da). 

 

Og andre ting jeg reagerte på, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Det var at folk tok så lange spisepauser. 

 

Spesielt assistent Monika og hennes kollega fra den lille Rimi-butikken på Kalbakken, (som var 

nedlagt), nemlig Aziza. 

 

Og Monika og Aziza, de ville også absolutt ha pause sammen, da. 

 

Og da ble jeg så hefta, når jeg la opp kjølevarer, husker jeg. 

 

For da kom alle oldingene i butikken, og spurte meg om ditt og datt, da. 

 

Så jeg fikk jo nesten ikke gjort noe arbeid. 

 

Og da fikk jeg kanskje høre at jeg var sein, (med å legge opp varer), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var også sånn, at jeg la opp alle kjølevarene, uten hjelp. 

 

Og frysevarene, de tar vel vanligvis kortere tid å legge opp, i en Rimi-butikk. 

 

Enn kjølevarene, da. 

 



Likevel så skulle assistent Monika 'alltid' ha med seg medarbeider Aziza, for å hjelpe henne, når hu 

la opp frysevarene, da. 

 

Så de to gjorde til sammen mindre jobb, enn jeg gjorde aleine, da. 

 

Når de la opp frysevarene. 

 

Mens jeg la opp kjølevarene. 

 

Og de satt også opp mot en time sammen, og skravla, inne på spiserommet, da. 

 

Mens jeg måtte hjelpe en haug av oldinger, i butikken, som leita etter noe, da. 

 

Så da ble jeg rimelig irritert noen ganger, husker jeg. 

 

Så vi kunne kanskje ha spart litt penger, på lønnsbudsjettet, på Rimi Kalbakken der. 

 

Hvis assistent Monika hadde klart å tatt frysevarene aleine, da. 

 

For da kunne assistent Kjetil heller fått hjelp av Aziza, (eller noen andre), med tørrvarene, da. 

 

For tørrvarene tar jo lenger tid enn kjølevarene og frysevarene tilsammen, omtrent. 

 

Selv om Josef, Bjørnar og Gurvinder, (med flere), vel hjalp assistent Kjetil Prestegarden en del, med 

tørrvarene, da. 

 

Men for å si det sånn. 

 

Så hadde Aziza trengtes mer, i tørrvare-avdelingen, enn i frysevare-avdelingen, da. 

 

Men hu og assistent Monika, de skulle liksom skravle og ha kosetime sammen på jobben, da. 

 

(For å ta i litt kanskje, men likevel). 

 

Så det ble jo nesten mer som at de var på cafe, enn at de jobba kanskje, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken. 

 

At det var vanlig, at medarbeiderne jobba i par. 

 

(Sånn som assistent Monika og Aziza, da). 

 

Når de jobba med å sette opp varer. 

 



Og dette mente jeg, at ikke var optimalt, da. 

 

For da ble de stående og skravle, mens de satt opp varer, da. 

 

Og dette mente jeg, at ikke var optimalt, for kundeservice-en sin del. 

 

For jeg kan jo bare se på meg selv. 

 

Hvis jeg går å handler på et stort supermarked, her i England. 

 

(Som Tesco Superstore, i bydelen Old Swan, her i Liverpool). 

 

Og det er noe jeg ikke finner. 

 

Så kvier jeg meg litt for å spørre, hvis det er to Tesco-folk, som står og preiker sammen, da. 

 

Men hvis det er noen som jobber for seg, i en midtgang. 

 

Og som ser ordentlige ut, og sånn, da. 

 

Da kunne jeg kanskje ha dristet meg til å spørre, om hvor ditt og datt ligger, i butikken, da. 

 

Så jeg ville at medarbeiderne, på Rimi Kalbakken, skulle jobbe hver for seg, da. 

 

Når de jobba med å legge opp tørrvarene. 

 

Sånn at kundene turte å spørre dem om hjelp, (for eksempel). 

 

Hvis det var noe de ikke fant, i butikken, da. 

 

Men medarbeiderne der, de pleide å jobbe i par, da. 

 

Gurvinder, (som var sikh vel), hu pleide å jobbe i par med ung pakistaner, da. 

 

Og hu kraftige, lyshårede barnehagetanta. 

 

Hu pleide å jobbe i par med ei med rødt hår muligens vel, som het Vestli til etternavn da, husker jeg. 

 

(Og det etternavnet hennes, det var visst fra det samme stedet, som T-banelinje 5 Vestli, da. 

 

Husker jeg at hu sa, da jeg spurte henne om det, en gang, siden jeg prøvde å bli litt kjent med de 

ansatte der, da. 

 

Og siden Kalbakken T-banestasjon, også ligger langs linje 5 Vestli, da. 

 

Kalmakken er T-banestasjonen før Ammerud, vel. 

 

Hvis man kjører fra sentrum, med T-banen. 

 

I den nordre delen av Groruddalen da, blir det vel). 

 

Men medarbeiderne der, de var så vant til det, å jobbe sammen, i par, da. 



 

Så de ville ikke jobbe hver for seg, i butikken, da. 

 

(Jeg klarte ihvertfall ikke å få dem til å gjøre det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at vi mangla en hadde litt manko, på kasserere, på Rimi Kalbakken. 

 

Ihvertfall i begynnelsen, da jeg jobba der. 

 

Og da var det sånn, at David Hjort sin lillesøster. 

 

Ei litt lubben, mørkhåra dame, som heter Venevil. 

 

Og som vanligvis jobba på Rimi Gunerius, da. 

 

Hu kunne jobbe en vakt eller to i uka, på Rimi Kalbakken da, husker jeg. 

 

Så da var det flaks at jeg kjente David Hjort, husker jeg. 

 

Siden søstera hans kunne jobb litt, i 'min' butikk, da. 

 

(Sånn at jeg slapp å sitte i kassa der også, liksom. 

 

Det var det vel ikke så ofte at jeg gjorde, på Rimi Kalbakken, hvis jeg husker det riktig, ihvertfall. 

 

Siden at Rimi Kalbakken var en så stor butikk, da. 

 

Som kunne ligge opp mot en million i omsetning, i uka, vel. 

 

Hvis butikken hadde en kjempebra uke, da. 

 

Selv om den butikken vel vanligvis lå på rundt 800.000 i ukesomsetning, eller noe sånt. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at da jeg jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Så skjedde det en rar episode, en søndag vel, som David Hjort dro meg med ut på byen. 

 

På et utested i Karl Johan, som tidligere hadde vært et homsested, ved navn Den sorte enke, vel. 



 

Men som nå var et diskotek, for tenåringer og litt eldre folk, vel. 

 

Så hvorfor David Hjort skulle ha meg med dit, det veit jeg ikke. 

 

Men utafor diskoteket der, da. 

 

Så ble det nesten slåsskamp. 

 

Mellom lillesøstera til David Hjort og noen andre unge damer, da. 

 

Og jeg måtte holde fast lillesøstera til David Hjort, husker jeg. 

 

For at hu ikke skulle fly på noen andre damer der, da. 

 

Så det er derfor at jeg husker at hu var litt lubben, for det var liksom sånn, at det dissa litt her og 

der, på henne, da. 

 

Når jeg prøvde å holde henne fast. 

 

Siden hu hadde på seg så tynne klær på seg, da det her skjedde, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da var det sånn, at fire-fem kjempepene unge damer. 

 

Begynte å jakte på lillesøstera til David Hjort. 

 

(Nemlig Venevil). 

 

Og også dama til David Hjort, nemlig Linn Korneliussen. 

 

Men de lot kusina til David Hjort. 

 

(Nemlig Marion). 

 

Være i fred da, husker jeg. 

 

Og de fem, strøkne tenåringsjentene, (eller om noen av de var litt eldre). 

 

De fulgte etter Venevil, Linn Korneliussen, David Hjort, Erik Dahl, (og ei dame han var sammen 

med vel), Marion, og meg da. 

 

Ned mot Oslo S der, da. 

 

Og det var mye folk ute på byen. 

 

Så det er mulig at dette var en lørdag, eller noe sånt. 



 

I sommerferien vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Linn Korneliussen, hu begynte å grine, da. 

 

Siden ei sånn pen tenåringsjente slo henne, da. 

 

Ihvertfall en gang. 

 

Selv om jeg prøvde å gå imellom, når hu slåss-dama kom for å slå Linn Korneliussen, da. 

 

For disse fire-fem tenåringsjentene. 

 

De var organisert på en nesten militær måte, da. 

 

Det var tre-fire tenåringsjenter, som gikk foran, på en rad. 

 

Og så gikk det ei litt eldre dame, bak disse. 

 

Og hu kommanderte disse tre-fire jentene, som gikk foran henne, da. 

 

Mens de gikk nedover Karl Johans gate, da. 

 

Så hu kommanderte først hu til høyre, for eksempel. 

 

Og sa at hu skulle slå Linn Korneliussen, da. 

 

Og så kommanderte hu kanskje hu som gikk foran henne, på hennes venstre side, da. 

 

Og sa at hu skulle løpe fram og slå etter dama til Erik Dahl, for eksempel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så de damene, som var i lag, med David Hjort og meg. 

 

De ble jo skikkelig banka opp, da. 

 

Så jeg skjønte at jeg måtte gjøre noe. 

 

For dette her fortsatte jo bare. 

 

Så jeg dro med meg hu Linn Korneliussen, da. 

 

Vekk fra de andre. 

 

Og dro henne så raskt med meg, rundt Trafikanten der, da. 

 

(Siden hu grein, da). 

 

Og opp trappa, som var bak Trafikanten der, (vent mot Plata cirka), da. 



 

Og da kom vi utafor rekkevidden, til de her slåss-damene, da. 

 

Og jeg husker at Linn Korneliussen og jeg, vi stod på toppen av trappa, opp til Oslo S. der. 

 

Og så ut mot Karl Johan, da. 

 

For å se hvor de andre vi hang sammen med, var hen, da. 

 

Og jeg husker at Linn Korneliussen plutselig skreik. 

 

At: 'Der er David'. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Og da fikk David Hjort bank av en rimelig svær kar, i trappa, fra Oslo S. og ned mot 

fotgjengerovergangen over mot Karl Johan der, da. 

 

Og det var lite jeg kunne gjøre, for å hjelpe David Hjort, egentlig. 

 

Selv om jeg gikk ned der David Hjort ble banka opp, og lurte på hva som skjedde, da. 

 

Og da stakk han slåsskjempen av, da. 

 

Og Linn Korneliussen, hu stod øverst i trappa der, på venstre side, og fulgte med, da. 

 

Og så kom politiet dit. 

 

Og jeg spurte dem hva vi skulle gjøre, hvis disse tenåringsjentene, (som var bra organiserte da), 

begynte å angripe igjen, da. 

 

Og da sa politiet at vi skulle ringe det og det telefonnummeret, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og de tok vel med hu sjefs-slåssdama, til politistasjonen, vel. 

 

Og David Hjort og dem, de tok en taxi, tilbake til Bjørndal, (hvor David Hjort og Linn Korneliussen 

bodde, på den her tida), da. 

 

Og jeg bare gikk hjem igjen, til Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, husker jeg. 

 

Og da sa David Hjort at jeg ikke måtte bli med de pene tenåringsjentene. 

 

Og det hadde jeg vel ikke tenkt til heller. 

 

Men hva denne her slåssinga gikk ut på. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For det var ingen som forklarte ordentlig, for meg, da. 

 



Men da jeg kom på jobb, uka etter. 

 

Så fikk jeg høre det, av en selger, (eller noe sånt), vel. 

 

At jeg hadde vært med på slåsskamp, da. 

 

Enda jeg ikke visste hva den her slåsskampen gikk ut på, engang. 

 

Og Venevil, hu flytta ikke så lenge etter det her, til Ås, mener jeg å huske. 

 

(Hvis jeg ikke husker feil, da). 

 

Og Linn Korneliussen, hu begynte å studere i Bergen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 88: Danmarksturen til Kjetil Prestegarden 

 

En dag, en av de første månedene, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Så kommer jeg på jobben, og assistent Kjetil Prestegarden nærmest forlanger, (på sin Hitler-aktige 

måte, må man vel kalle det), at jeg må bli med på en dansketur, som han og vel også Anne Neteland 

sin ambulerende, (som het Idar, eller noe sånt, vel), skulle arrangere, med masse Rimi-folk, da. 

 

Og ikke nok med at jeg måtte bli med, sa assistent Kjetil Prestegarden. 

 

Jeg måtte også få noen bekjente, til å bli med, for å heve gjennomsnittsalderen, da. 

 

Sånn at også noen unge Rimi-folk kunne få bli med på denne Stena Saga-turen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Jeg visste ikke helt hva jeg skulle svare. 

 

Men jeg forsikret meg vel om, at dette ikke hadde noe med Rimi å gjøre. 

 

Og at jeg ikke hadde noe ansvar, for noen av de andre folka, som var med, på den her turen, da. 

 

(For jeg syntes vel at jeg hadde nok ansvar på Rimi, da). 

 

Også ringte jeg David Hjort. 

 

Og David Hjort, Erik Dahl og Bjørn Erik og dama hans, vel. 

 

De ble ganske raskt med, på den her dansketuren, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at ei russisk dame, (som muligens het Natacha vel), som jeg hadde ansatt, som 

deltidsmedarbeider, på Rimi Kalbakken, (for det var oppgangstider og vanskelig å få tak i nok folk, 

på den her tida), som bodde på Bjerke. 

 

Og som studerte informatikk, ved UIO, vel. 

 

Og som var samboer, med en som het David, vel. 

 

(For jeg husker at hu gjorde et poeng av det, at samboeren hennes og David Hjort, hadde det samme 

fornavnet, da). 

 

Hu hadde misforstått meg, sa hu. 

 

Når det gjaldt når danskebåten skulle gå, en lørdag, da. 

 

Også hadde hu vært på ferjeterminalen, (på Vippetangen vel),  klokka sju om morgenen, da. 

 

Istedet for klokka sju om kvelden, (eller noe sånt). 

 

Så da jeg, (og de andre Rimi-folka), dukka opp der. 

 

Så hadde hu og han samboeren hennes, ventet der, i tolv timer, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Uten at jeg skjønner hvordan den misforståelsen kan ha oppstått. 

 

Men jeg hadde egentlig ikke noe med arrangeringen av den her dansketuren å gjøre. 

 

Så hva som gikk galt, det er jeg ikke sikker på, dessverre. 



 

Men kanskje Kjetil Prestegarden, (eller ambulerende Idar), burde ha hengt opp et skriv, eller noe 

sånt, da. 

 

(Hvis de ikke gjorde det, da). 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Med på denne dansketuren. 

 

Så var også noen damer, som David Hjort kjente. 

 

Men som ikke var med på turen, til Kjetil Prestegarden, da. 

 

Blant annet ei ung, svensk brunette. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Som de to midterste fortennene til, var skikkelig skakke, da. 

 

Akkurat som om de hadde stoppet en kule, (eller noe som gikk litt saktere), da. 

 

Noe sånt. 

 

Og også ei norsk dame vel, med lyst hår vel. 

 

Som muligens bodde i Rimi-leilighetene på Sagene. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu svenske dama, hu pleide David Hjort å dra med på fester og på Strauss en gang, på rundt den 

tida, som Linn Korneliussen, flytta til Bergen, vel. 

 

Og jeg husker at Erik Dahl, ble opprørt, den gangen, på Strauss. 

 

Siden at David Hjort tvang hu svenske dama til å bli med på et eller annet, da. 

 

Og på danskebåten, så ville ikke hu svenske dama, at jeg skulle stå i nærheten av henne, da. 

 

For hu var på sjekker'n med en kar, da. 



 

Så jeg måtte gå bort fra henne. 

 

Men det var ikke fordi at hu hadde noe imot meg, sa hu. 

 

Så det var begrenset hvor mye jeg skjønte av det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Erik Dahl, David Hjort og meg. 

 

Vi hadde vel samme lugar, tror jeg. 

 

Og alle vi tre hadde med oss en blå skjorte, da. 

 

Og da syntes jeg at det ble så dumt. 

 

Så jeg klarte så vidt å overtale Erik Dahl, til å ta på seg en lilla skjorte, da. 

 

Som han også hadde med seg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På danskebåten, så husker jeg det, at jeg stod kjempelenge i baren der, sammen med hu unge 

blondinna Cecilie, som jobba deltid i kassa, på Rimi Kalbakken. 

 

For vi ble ikke betjent, i baren der, da. 

 

Så en tøffing, som også stod i baren der. 

 

Han begynte å chatte med Cecilie, og spurte om hvordan jeg var som sjef, og sånn, da. 

 

'Erik er snill han', (eller noe), husker jeg, at hu Cecilie svarte, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Luly var med på danskebåten der og satt i samme seng som meg, på et vorspiel, på en 

lugar der. 



 

Og at Idar seinere på kvelden, beklagde seg, over hu Luly, da. 

 

Og sa at det var et eller annet med henne, (til Kjetil Prestegarden), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg var ganske overarbeida, på den her tida. 

 

Så jeg var fornøyd, med å sitte aleine og drikke en halvliter, ved et bord, ved diskoteket der da, (var 

det vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på veien tilbake til Oslo. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så husker jeg at David Hjort, Erik Dahl, Bjørn Erik og dama hans. 

 

Og meg. 

 

Vi satt alle fem, i en trapp, på danskebåten der, da. 

 

Og da, så gikk Gurvinder forbi oss, husker jeg. 

 

Liksom som på utstilling, da. 

 

Men jeg sa ikke noe til henne, husker jeg. 

 

For det hadde vært ganske mye konflikter, mellom henne og meg, på jobben, da. 

 

(Selv om jeg selv syntes, at det var litt overdrevet, at det hadde vært så mange konflikter, da). 

 

For Kjetil Prestegarden, han sa det, at Gurvinder var en nøkkelmedarbeider, da. 

 

Siden hu klarte å stå i ferskvareavdelingen, på lørdagene, da var det vel. 

 

Så jeg fikk klager fra Kjetil Prestegarden og Anne Neteland, da. 

 

Fordi at jeg hadde kommet på kant, med en nøkkelmedarbeider, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at på lørdagskvelden. 

 

Så gikk David Hjort og jeg, rundt på danskebåten der, da. 

 

Og så møtte vi ferskvareansvarlig Carolina, i en gang, (eller noe), ved diskoteket, seint på natta, da. 

 

Og da, så begynte David Hjort, å løfte på Carolina, (eller noe sånt), da. 

 

Og da, så var det noen edrue innvandrere, som så det her, da. 

 

(Og David Hjort og jeg var fulle, da). 

 

Og de innvandrerne, de spurte Carolina, om det var noe galt, da. 

 

Men hu sa at det ikke var det, da. 

 

Hvis ikke så hadde nok David Hjort og jeg, fått problemer, med de her innvandrerne, (som virka 

edru), da. 

 

Så det var ikke som på 70-tallet, (fant jeg ut), å reise med danskebåten, da. 

 

For på den her dansketuren, så var det med kjempemange innvandrergutter, da. 

 

(B-gjengen, eller noe sånt, kanskje. 

 

David Hjort sa vel bare noe sånt som, at: 'Se på pakkisa, da'. 

 

Når de gikk i samlet flokk, ut fra lugarene sine, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så etter det her, så syntes jeg ikke det, at det virka så trygt, å dra med danskebåten lenger, (for å si 

det sånn). 

 

For man kunne jo bli banka opp av innvandrergjenger, og sånn, på danskebåten, da. 

 

Syntes jeg at det virka som, at det kunne være en risiko for, ihvertfall. 

 

Så danskebåten var ikke som i 'gamle dager', (det vil si 70, 80 og 90-tallet, da), virka det som. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 89: Begravelsen til bestemor Ågot 

 

13. februar 2001, (sjekka jeg på Dis.no nå), så var begravelsen til bestemor Ågot. 

 

Bilen min var på verksted, (husker jeg). 

 

Så jeg ringte Statoil Kiellands Plass, og de hadde en VW Jetta, som jeg kunne leie, (husker jeg at en 

dame der sa). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så Pia, Daniel og jeg, vi kjørte ned til Svelvik, da. 

 

Og jeg hadde vel på meg cirka de samme klærna, som på julebordet vel. 

 

Det vil si jakke og bukse og frakk, vel. 

 

Og jeg dro såvidt innom Svelvik Senter, for å se litt, på vei til kirken, da. 

 

Bare av nysgjerrighet, siden jeg ikke hadde vært i Svelvik, på lang tid, da. 

 

Men jeg så ikke noen kjente, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien til Svelvik, så hadde søstera mi fortalt meg det. 

 

At onkel Håkon, hadde blitt siktet, for å ha misbrukt, sin døve datter Lene, sine unger, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

I kirken, (som er den samme kirken, hvor kronprinsparet hadde 'prøve-bryllup', noen måneder 

seinere). 

 

Så var det sånn, at Daniel, (som jo er født i 1995, og var fem og et halvt år vel, på den her tida). 

 

Han satt og prata høyt, under begravelsen, da. 

 

I kirken, som var ganske full, da. 

 

Og da var det jeg som måtte hysje på Daniel, (som satt i mellom Pia og meg vel), husker jeg. 

 

For Pia sa ikke et ord, for å få Daniel til å være stille, da. 

 

Og Daniel spurte meg hvorfor vi måtte være stille. 

 

'Fordi vi er i kirken', svarte jeg. 

 

(For jeg kunne nesten ikke ha en lang diskusjon, med Daniel, midt under begravelsen, til bestemor 

Ågot, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når bestemor Ågot sin kiste, (som var trehvit vel, mener jeg å huske). 

 

Skulle bæres til graven. 

 

Så reiste jeg meg opp, sånn som de andre gjorde, da. 

 

Og plutselig, så sa faren min vel, til meg. 

 

At jeg skulle være med å bære båren, da. 

 

Noe som kom som lyn fra klar himmel, for meg, da. 

 

Og jeg måtte gå foran, sammen med faren min, og bære der, da. 

 

Og min fars to brødre, Håkon og Runar, de bar bakerst på båra, da. 

 

Frem til graven, som viste seg å være, ikke så langt bak kirken, og litt på den høyre siden, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi hadde satt fra oss kisten. 



 

(Som jeg husker, at jeg syntes, at var veldig lett). 

 

Og presten hadde sagt noen ord vel, muligens. 

 

Så sa Christell til meg det. 

 

At: 'Du har jo ikke så mye familie igjen nå, Erik'. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg ble litt overrasket, over denne plutselige snakkinga, fra Christell. 

 

Så jeg tråkka vel litt på noen graver der, tror jeg. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter begravelsen, så var det snitter vel, (som i bestefar Øivinds begravelse, på begynnelsen av 80-

tallet, som jeg har skrevet om, i Min Bok), i et vertshus, som heter Fritjof vel, mellom kirken og 

Svelvikstrømmen. 

 

Så det var altså ikke noe på Sand, eller på Berger, hvor bestemor Ågot bodde, det meste av sitt liv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men til forskjell fra bestefar Øivind sin begravelse. 

 

Så løp ikke oss barnebarna, til Ågot og Øivind, rundt, blant de andre sørgende, og spurte om vi 

kunne få de plaststengene, som hadde holdt snittene sammen, da. 

 

Sånn som vi hadde gjort, i bestefar Øivind sin begravelse. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så da jeg gikk bort til min fetter Tommy. 

 



Så var det ikke sånn, at jeg spurte han, hvor mange sånne plaststenger, (til snittene), som hadde han 

fått tak i. 

 

Men jeg spurte han, om det som Pia hadde sagt, (på veien til Svelvik), om at hans far Håkon, hadde 

blitt siktet, for å ha misbrukt ungene, til sin døve datter Lene. 

 

Men det var visst ikke sant da, svarte Tommy. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi satt der. 

 

Så satt jeg ved samme bord, som Christell, Pia og Ruth Furuheim vel, (hun fra Min Bok 4, som 

Hilde fra Rimi Hellerud og jeg, møtte på Lambertseter T-banestasjon, en gang, i 1994, eller noe 

sånt, og som også var i konfirmasjonen min, som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens vi satt ved bordet der, så spurte Pia meg, om jeg ikke hadde likt Christell, da vi bodde på 

Bergeråsen, eller noe. 

 

Mens Christell liksom pumpet seg opp da, og prøvde å få skuldrene sine til å se kraftige ut, da. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Jeg ble jo helt satt ut av det her. 

 

Det minner meg nå om noe som skjedde, den 17. mai-dagen, på Tre Brødre, i Oslo. 

 

Noe år før det her. 

 

Men ikke så mange år, for jeg husker at Christell sa til Daniel, (hos Pia, i Tromsøgata), før Pia, 

Christell og jeg, gikk til Tre Brødre. 

 

At: 'Vi bare låner onkelen din litt vi, er det ok?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og da hadde Pia eller Christell sagt til meg, at jeg burde normalisere forholdet, til min far. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da sa jeg det, at hva med det at faren min hadde seksuelt misbrukt Pia, som vi hadde prata om, i 

Kristiansand, (den samme helgen som Heysel-tragedien), som jeg har skrevet om, i Min Bok. 

 

Og da svarte Christell det, at jeg også hadde misbrukt Pia. 

 

Og da fikk jeg noe slags anfall av panikkangst, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Jeg klarte ihvertfall ikke å svare noe, da. 

 

For noe sånt har aldri jeg gjort. 

 

Og dette var noe som kom som lyn fra klar himmel, for meg, da. 

 

Og som jeg aldri trodde at jeg skulle få høre, i mitt liv, da. 

 

Så jeg fikk ikke svart noe, til Christell, da. 

 

For det var liksom som at tiden frøys, da. 

 

Mens Pia, Christell og jeg, satt der, ved vinduet, til puben Tre Brødre, da. 

 

(Med hver vår halvliter, vel). 

 

I Karl Johans gate, Oslo. 

 

En 17. mai, på slutten av 90-tallet, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Mens festkledde Oslofolk, ruslet forbi, da. 

 

For dette var vel på ettermiddagen, vel. 

 

Før Christell og Pia dro meg med ned til Oslo S, da. 

 

For å hilse på Christell sin svenske samboer Mattias, som dukka opp på Oslo S. der, med et tog fra 

Sverige, da. 

 

Og vi satt først på en pub, i Østbanehallen der, vel. 

 

Hvor først Mattias og så jeg, spanderte chillinøtter, til øl-en, vel. 

 

Og så gikk vi opp til en annen pub, da. 

 

Som Christell ville gå til, vel. 

 

Ved den tegneserie-butikken der, muligens. 

 



(Hvis det ikke var inne på Oslo S., da). 

 

Og der, så satt Christell og Mattias, og var helt oppslukte i hverandre da, husker jeg. 

 

Så jeg kunne liksom prate til Pia. 

 

Og da ville ikke de her turtelduene reagere, på det jeg sa, da. 

 

For de var liksom helt oppslukte i hverandre, da. 

 

Så da var vel på tide å gå, for meg, tenkte vel jeg kanskje, da. 

 

Sånn at turtelduene fikk nyte hverandres selskap, i fred og ro, (eller noe sånt), da. 

 

Og Mattias, han var forresten fan av den svenske fotballklubben AIK, husker jeg, at han fortalte. 

 

På den første puben vi var på, etter at vi møtte han Mattias, på Oslo S., den her 17. mai-dagen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Ruth Furuheim sa det om meg. 

 

Mens vi satt der, inne på Fridjof, (eller hva det stedet het igjen), da. 

 

At: 'Han snakker jo ikke med damene engang'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var jo bare mine slektninger, som satt rundt der. 

 

Det var Christell og Pia, som satt til høyre for meg, da. 

 

Og min kusine Heidi satt litt foran meg og til venstre, vel. 

 

Og jeg vekslet noen ord med henne etterhvert, da. 

 

Og det viste seg det, at Heidi, hu jobba hos DNB, i Bjerregårdsgate, på St. Hanshaugen. 

 

(Rett rundt hjørnet for der jeg bodde, i Rimi-bygget, i Waldemar Thranes gate, da). 

 

Og det var nytt for meg da, husker jeg. 

 

Jeg hadde en gang gått inn i den banken. 

 

Og blitt stengt inne, i en slags sluse, i inngangspartiet der, i en del sekunder. 

 

Så dette var ikke akkurat favorittbanken min, da. 

 



Så det var ikke sånn at jeg gikk der så ofte, akkurat. 

 

Så jeg møtte aldri Heidi, i den bankfilialen, da. 

 

For jeg brukte vel mest minibank-kort, på den her tida, (tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Heidi virka litt stille og bleik. 

 

Og at hu virka litt trist siden at hun og hennes samboer Steinar, (drosjesjåføren fra Moss), ikke 

hadde fått seg noen unger, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Onkel Håkon gikk ut fra det lokalet, og stod litt nede ved fjorden og stirret ut over Svelvikstrømmen 

og mot Hurumlandet, da. 

 

Og Pia og jeg gikk også ut. 

 

For å ta en røyk, vel. 

 

Selv om jeg vel hadde slutta å røyke, på den her tida, vel. 

 

Og jeg så litt stygt på onkel Håkon da, (husker jeg). 

 

Siden han hadde blitt siktet, for å misbruke ungene til lene, da. 

 

Men jeg fikk sagt noe om det. 

 

Men jeg hadde jo snakka med Tommy om det. 

 

Det var lettere det, liksom. 

 

Og Tommy hadde jo sagt at Håkon ikke hadde gjort det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Jeg snakka også med onkel Runar der, husker jeg. 

 

Han stod i et annet rom der, mener jeg å huske. 

 

(I en bar der, vel). 

 

En der jeg hadde sitti, da. 

 

Og jeg fortalte at jeg hadde problemer med en amalgam-fylling, som hadde falt ut, vel. 

 

Etter at jeg hadde kjøpt et brød, på 7-eleven, på St. Hanshaugen, en søndag. 

 

Et brød som hadde vist seg, å være et solsikkekjerne-brød, (eller noe sånt), da. 

 

Og en plombe falt ut, av tanna, da. 

 

Enten det, ellers så knakk en side av en rotfylt tann, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og onkel Runar sa at jeg kunne få time, da og da, da. 

 

Men da den dagen kom. 

 

Så var jeg litt forsinket, husker jeg. 

 

Og ringte onkel Runar, da jeg kjørte nederst i Maridalsveien der. 

 

(Med Sierra-en min, da. 

 

Som var tilbake fra verkstedet, da). 

 

Og sa at jeg var på vei til Ås, da. 

 

Men da sa onkel Runar det. 

 

At når jeg var så mye forsinka. 

 

Så kunne jeg bare glemme den timen. 

 

Så det ble ikke noe av, at jeg fiksa på den tanna, da. 

 

Og det var vel den tanna, som jeg måtte trekke ut, da jeg jobba for Randstad og Arvato, her i 

Liverpool, i 2005 da, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Siden den tanna plutselig begynte å gjøre veldig vondt, (mens jeg var på jobben), da. 

 

Siden tannråten da hadde nådd ned til rota, (eller noe sånt), vel. 

 

På de fire-fem årene, som da hadde gått, siden bestemor Ågot sin begravelse, da. 

 

For når man har en onkel, som er tannlege, og som man egentlig prøver å kutte ut. 



 

Så er det ikke sånn, at det er enkelt å gå til tannlegen, da. 

 

For det er litt drøyt å gå til en annen tannlege og, liksom. 

 

Og det er vel også litt dumt, å bestille time, fra en onkel, som er i en slekt, som man prøver å kutte 

ut, liksom. 

 

Så det var ikke så enkelt for meg, å få fiksa den tanna, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også noen, (muligens min kusine Susanne, vel). 

 

Som sa at faren min og brødrene hans. 

 

Hadde sitti oppe lenge, natta før. 

 

Og krangla om jeg skulle gå foran eller bak, når vi bar på kista, til Ågot. 

 

Og faren min hadde villet at jeg skulle gå foran, da. 

 

Og det hadde ikke faren min sine brødre likt, da. 

 

Men faren min hadde fått viljen sin til slutt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Onkel Håkon han spurte vel om jeg kjørte, vel. 

 

På vei ut av det lokalet, vel. 

 

Og jeg måtte forklare at bilen min var på verksted, og at jeg hadde måtte leie en bil da, og at den 

stod parkert i en en gate, like ved kirken der, da. 

 

(Ikke så langt unna der den sportsbutikken, til bestemora til Vibeke Kjølstad, hadde vært vel. 

 

Hu som Ulf Havmo og jeg, hadde kjøpt luftgeværkuler av, en gang, mens vi gikk på 

ungdomsskolen. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og jeg spurte vel også onkel Runar der. 

 



Om hvorfor hans eldste sønn Ove, ikke var der. 

 

For Ove hadde nemlig ringt meg, et år før det her, (eller noe sånt). 

 

Og hadde villet ha meg med, for å besøke bestemor Ågot, på Svelvik sykehjem, da. 

 

Og han skulle vel kjøre, (tror jeg). 

 

For bilen min var vel på verksted, (eller noe). 

 

(Hvis ikke det her var før jeg fikk Sierra-en, da). 

 

Og da, så sa jeg det, at jeg skulle høre med Pia, om hu ble med. 

 

Og Pia ville bli med, da. 

 

Og da jeg ringte Ove tilbake. 

 

Og sa det, at Pia og jeg ble med. 

 

Så ville ikke Ove dra og besøke Ågot likevel, da. 

 

Så det besøket ble aldri noe av, da. 

 

Så jeg måtte ringe Pia enda engang, da. 

 

Og forklare det, at Ove var 'mongo', da. 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 

 

Men det er mulig at Ove hadde drukket, da. 

 

Da han ringte og 'babla' om det her. 

 

For jeg mener å huske at jeg lurte på det, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 90: HV-rep. 2001 

 

I år 2000, (må det vel ha vært). 

 

Så var det så mye å gjøre, på Rimi Nylænde, igjen. 

 

Så jeg ble ikke med på repøvelsen i HV. 

 

Jeg bare tok med alt HV-utstyret mitt dit. 

 

Og stod i kø, i en del timer. 

 

Og forklarte til en lege, i Lutvann leir der. 

 

At jeg hadde problemer med kneet mitt, (etter kneoperasjonen, i 1996), og at jeg derfor ikke kunne 

være med på HV rep-øvelsen, det året. 

 

Dette var den enkleste måten å gjøre det på, syntes jeg. 

 

For jeg var utslitt etter masse ran og prosjekter, i Rimi. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så jeg orket ikke en så slitsom rep-øvelse igjen, som den i 1999, da. 

 

Hvor jeg hadde måttet kjøre fram og tilbake, mellom Oslo og Hurdal, som en strikkball, i en uke, 

da. 

 

Så jeg fikk fri fra repøvelsen, i år 2000, da. 

 

Og en gang etter dette, så kom det en gardist, (eller noe sånt), på døra mi, med et brev fra HV, da. 

 

Og jeg måtte så gå ned på Akershus festning, for å melde meg på rep-øvelsen, for år 2001, da. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Uten at jeg skjønner hvorfor Forsvaret kom på døra mi. 

 

For jeg hadde ikke unngått å svare de på noen brev, (eller noe sånt). 

 

Jeg var bare en med et dårlig kne, (som ikke var like bra igjen, etter operasjonen. Jeg måtte hele tida 

liksom tenke på hvordan jeg satt ned beinet, syntes jeg. For det var også noe skade på menisken, 

eller noe sånt, i det beinet. Det venstre kneet mitt har vært skranglete da, syntes jeg, og liksom 

mindre stabilt, etter operasjonen, selv om dette har gått i sykluser nesten, for jeg har også nesten fått 

skaden slått opp igjen, da). 

 

Og jeg var også en travel butikksjef, som ble heftet mye, av denne repøvelsen, til HV, da. 

 

Som jeg ikke syntes at jeg egentlig trengte, da. 

 

For jeg hadde jo vært i Geværkompaniet, som geværmann, i et år. 

 



Så jeg hadde gode ferdigheter som soldat da, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i 2001, på Rimi Kalbakken, så var det mulig for meg, å dra på rep, da. 

 

For der hadde jeg jo to assistenter, som jobbet heltid. 

 

Så de kunne jo passe på butikken, mens jeg var på rep, da. 

 

Så jeg bare sa fra til distriktsjef Anne Neteland, at jeg tok en av mine ferieuker, den uka, som HV-

rep-en, var. 

 

For dette var vel muligens det året, som vi fikk vår femte ferieuke. 

 

Så da hadde jeg fortsatt fire ferieuker til liksom, da. 

 

Og da fikk jeg lønn fra Heimevernet, siden jeg var på rep, i ferien min, da. 

 

Bare en tusenlapp, eller noe. 

 

Men likevel. 

 

Og så slapp jeg også å hanskes med byråkratiet, i Rimi, også. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sjekket vernepliktsbeviset mitt nå. 

 

Og denne repøvelsen, den var fra 26. - 30. mars, i 2001, da. 

 

Og jeg kjørte med Sierra-en min, da. 

 

Til Lutvann og Terningmoen, vel. 

 

Og på Terningmoen, så tulla jeg litt, da. 

 

Og lot som at jeg var på rep, i Hæren, eller noe. 

 

For da vi fikk fri for dagen. 

 

(En av de første dagene). 

 

Så bare satt jeg meg inn i bilen min, og kjørte tilbake til Oslo, da. 



 

Og så dro jeg tilbake til Terningmoen igjen, dagen etter. 

 

Men det tror jeg egentlig ikke at var lov. 

 

For det fikk jeg vel kjeft for, da jeg kom tilbake, vel. 

 

Men jeg husket fra en rep jeg hadde vært på med mob-hæren. 

 

I 1994, vel. 

 

Mens jeg bodde på Ungbo. 

 

At det var sånn, noen dager, at vi fikk lov å kjøre tilbake til Oslo da, om kvelden. 

 

Så jeg gjorde det sånn i HV og, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På denne rep-øvelsen, med Støtteområdet. 

 

Så var vi også på Rena leir, husker jeg. 

 

Rena leir, det viste seg å være en moderne leir. 

 

Og vi trente blant annet med Miles der da, (husker jeg). 

 

(Noe som jeg jo forresten hadde trent plenty med, i Geværkompaniet også, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Og jeg fikk også skyte med en sånn skarp granatkaster-granat. 

 

På den her øvelsen. 

 

Fra en sånn granatkaster, som Geværmann 4, (eller noe), hadde på AG-en sin, i Geværkompaniet, 

da. 

 

Men en sånn granatkaster, det hadde jeg aldri brukt i Geværkompaniet. 

 

For jeg var først Geværmann 2 og så Geværmann 1 der, da. 

 

Så da måtte jeg spørre noen av de andre på laget, om hvordan man brukte den granatkasteren da, 

(husker jeg). 

 

Under en økt med lag i angrep, (eller noe sånt), med skarpe våpen, (må det vel ha vært), på enten 

Rena eller Terningmoen, da. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var jo ikke så 'Støtteområdet', liksom. 

 

For jeg hadde jo mer eller mindre skulka et par rep-øvelser, da. 

 

Så jeg kjente ikke folka i Støtteområdet så bra da, liksom. 

 

Så jeg husker at jeg gikk litt rundt for meg selv der, i Rena leir, da. 

 

(Mens vi ventet på noen busser tilbake til Terningmoen, eller noe sånt, da). 

 

Og der husker jeg at jeg så mange fine lyseblå FN-bereter. 

 

Så det var en del FN-soldater der, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg så også en god del vanlige, norske infanterister, (eller noe sånt), der. 

 

(Hvis de ikke var fra kavaleriet, eller noe sånt, da. 

 

De var ihvertfall fra Hæren). 

 

Det er mulig at dette var soldater fra K-for, eller forløperen til K-for, (eller noe sånt), da. 

 

(Altså de som nå liksom har tatt over etter Geværkompaniet, vel. 

 

Noe sånt. 

 

Selv om jeg ikke klarte å finne noe om K-for på Wikipedia, nå). 

 

Og jeg kjøpte meg vel en avis eller noe sånt, i kantina der. 

 

(Som jeg mener å huske at holdt til i en ganske ny trebygning vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og sikkert noe å spise og drikke og. 

 

Mens jeg husker at jeg lurte litt på om jeg burde gå rundt så mye der. 

 

For jeg husker at jeg så så sliten ut, på den her tida, etter hardkjøret på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den jeg husker best, fra laget mitt, på denne øvelsen. 

 

Det er en kar, som kalte seg for 'Titten Tei'. 

 

Og han var den eldste HV-soldaten, på laget. 

 

Han bodde i Groruddalen, vel. 

 

Og fikk ikke lov til å ha AG-en hjemme. 

 

For han hadde truet kona si en gang, (eller noe). 

 

Så han fikk ikke ha våpen, på øvelsen, da. 

 

Og han hadde en slags seremoni, for oss andre på laget. 

 

En av de siste dagene sine der, da. 

 

Og da herma han etter et humor-show, (med noen innvandrere vel), som var på NRK radio, (eller 

noe), på den her tida. 

 

Også liksom tullet han, og tredde av, da. 

 

Foran oss på laget, på fritida, om kvelden, en av de siste dagene der. 

 

For å markere at dette var hans siste rep-øvelse, da. 

 

Også sa han sånn: 'Takk for seg', (istedet for 'takk for meg'), når han hadde den seremonien sin, da. 

 

For han etterlignet liksom en pakistansk innvandrer, som ikke hadde lært å snakke ordentlig norsk, 

da. 

 

Fra det radio-programmet. 

 

Så humoren var noe med muslimer, (eller innvandrere), da. 

 

(Forstod jeg). 

 

Men om Titten Tei signaliserte at han var muslim. 

 

Eller om han mente at omtrent alle de andre på laget var muslimer. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Titten Tei jobba forresten som fiskedisk-ansvarlig, på det supermarkedet, som ligger i samme bygg 

vel, som Jysk Sengetøylager der, på Carl Berner. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på torsdagen, under rep-øvelsen. 

 

Så spurte Titten Tei de på laget. 

 

Om dem blei med ut på byen, i Elverum. 

 

Siden det var tradisjon, at rep-gutta tok seg en fest, den siste torsdagen, på rep. 

 

Og siden at det var den siste rep-en hans vel. 

 

Og ingen ble med. 

 

Så jeg måtte nesten bli med da, syntes jeg. 

 

(Selv om jeg ikke var så Støtteområdet). 

 

For jeg hadde jo avtjent verneplikten min, i Elverum. 

 

Og på den repen i mob-hæren, som jeg var på, i 1994, vel. 

 

Så hadde jo hele laget dratt på den pub-til-pub runden, (må man vel kalle det), i Elverum, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Så Titten Tei og jeg. 

 

Vi stakk på byen da. 

 

I Elverum. 

 

På torsdagen, (altså 29. mars 2001, må det vel ha vært). 

 

For å drikke noen øl, da. 

 

Som de eneste soldagene, fra Støtteområdet vel. 

 

Enda Titten Tei ikke hadde penger. 



 

Men jeg mente at jeg hadde penger, da. 

 

For lønninga mi pleide å komme inn dagen før. 

 

Men jeg glemte kanskje at det var 31 dager, i mars måned. 

 

Og jeg hadde jo tatt den tyvpermen, tilbake til Oslo, et par-tre dager før. 

 

Og handla i kantina, på Rena leir. 

 

Så jeg hadde visst brukt opp alle penga, på lønnskontoen min, da. 

 

Og det fant jeg ut. 

 

Etter at jeg hadde bestilt to halvlitere, til Titten Tei og meg selv. 

 

På en pub i Elverum sentrum da, (i samme gata som kirka der vel). 

 

Så jeg måtte febrilsk fly til en minibank, da. 

 

Og jeg ringte DNB. 

 

For jeg hadde hørt at man kunne få nødpenger, hvis man hadde den kontoen, som jeg hadde. 

 

Men det fikk jeg ikke, da. 

 

Men jeg prøvde det kredittkortet. 

 

Som jeg hadde fått, da jeg kjøpte de to videospillerne, på Bryn senter, i 1993 eller 1994, vel. 

 

Og det kortet hadde jeg litt kreditt på, da. 

 

Så minibanken spøy ut tre-fire hundrelapper, fra den kredittkort-kontoen, da. 

 

Heldigvis. 

 

For hvis ikke så hadde jeg tapt ansikt så det holdt. 

 

For jeg hadde jo to halvlitere, som stod og venta på meg, på den Elverum-puben, ikke så langt unna 

minibanken, da. 

 

Sammen med Titten Tei, som jeg hadde fortalt, at jeg hadde penger, da. 

 

Så jeg var sjeleglad, fordi at jeg hadde fått ut noen penger, fra den kredittkort-kontoren. 

 

For hvis ikke så ville jeg ha driti meg ut noe jævlig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Etter dette flaue opptrinnet rundt mine manglende penger. 

 

Så satt Titten Tei og jeg oss ned ved et bord, i den nesten tomme puben. 

 

(Som jeg lurer på om kan ha vært den puben, som jeg var og drakk i, etter garnisjonsmesterskapet, i 

skyting, på Terningmoen, høsten 1992. 

 

Sammen med han lave, på lag 3, som også var en av troppens fem beste skyttere, og derfor også var 

med på garnisjonsmesterskapet, da. 

 

Den gangen jeg plutselig kjøpte meg et glass med iskrem, vel. 

 

Da resten av troppen var på gassmaske-øvelse. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Titten Tei forklarte meg det, at han jobba som ansvarlig for fiskedisken, på Meny, (må det vel ha 

vært), på Carl Berner. 

 

Og jeg fortalte vel da, at jeg hadde jobba i ferskvareavdelingen, på OBS Triaden, i sin tid. 

 

Ihvertfall så fortalte jeg vel det, at jeg var butikksjef, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og at jeg mega-mye problemer der, da. 

 

Og at jeg fikk kjeft fordi jeg var så dårlig, med medarbeiderne der, da. 

 

Av distriktsjefen, (og sånn), da. 

 

Og Titten Tei, han fortalte meg det. 

 

At han visste en god del om praktisk ledelse, i butikk, da. 

 

Og han sa for eksempel det, at hvis man lurte på hva noen butikkmedarbeidere mente om noe. 

 

Så burde man spørre dem om dette. 

 

Når de var to sammen, da. 

 

Og ikke når de var alene. 

 

For hvis de var to sammen, så turte de å si hva de mente, da. 

 

Sa Titten Tei, da. 



 

Og han sa også mange andre ting, som jeg ikke hadde tenkt så mye på før. 

 

Så det gikk opp et lys for meg, da. 

 

Nemlig at jeg nok ikke var en så god leder, som jeg kanskje hadde trodd, at jeg var, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Titten Tei og jeg, vi var også enige i det, at man ikke burde blande privatliv og jobb, da. 

 

Og jeg ble litt sjalu på Titten Tei, må jeg innrømme. 

 

For han hadde vært på dansketur, med Meny Carl Berner, da. 

 

Og da hadde han til stadighet fått unge butikkdamer, på døra, til lugaren sin, da. 

 

Men Titten Tei, han fortalte det, at da bare dulla han litt med damene, da. 

 

Og han begynte ikke å pule på dem, eller noe sånt, da. 

 

For han ville ikke blande business og pleasure, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Titten Tei stakk på dass. 

 

Så benytta jeg sjansen, til å si hei, til to damer, som satt der. 

 

Og det viste seg at de gikk på lærerhøgskolen da, (eller noe sånt). 

 

(Der hvor min morfar Johannes Ribsskog, sine foreldre, hadde gått, i sin tid. 

 

Nemlig Helga Dørumsgaard og Johan Ribsskog, da. 

 

Som jeg har skrevet om i Min Bok). 

 

Og Titten Tei, han var jo den sjarmøren, da. 

 

Og han fortalte til de damene og vel, at han ble kalt for Titten Tei, da. 

 

Og han fikk jo meg til å virke som en dusting nesten, siden han var så flink med damer, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg snakka med hu ene lærehøgskole-dama, da. 

 

Om at det var fint å være ute i naturen også. 

 

Sånn som man fikk muligheten til, i Forsvaret, da. 

 

Og jeg begynte vel å bable, (nesten emosjonelt vel), om hvor fin stjernehimmelen og sånn, var om 

natta, ute i naturen, da. 

 

Og jeg tenkte jo da på den 'galning-patruljen', til sersjant Johansen, fra Geværkompaniet. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 3). 

 

For da satt vi jo i kraftgata, på Terningmoen, og så på den klare stjernehimmelen, (med 

stjerneskudd, var det vel), midt på natta, da. 

 

Og jeg forklarte vel det, at jeg trodde det, at å se stjernehimmelen sånn, om natta. 

 

Ute i naturen. 

 

At det liksom gjorde noe med menneskene, da. 

 

For det var jo liksom sånn som menneskene så stjernehimmelen, i steinalderen osv., da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da veit jeg ikke om hu lærerhøgskole-dama skjønte hva jeg mente. 

 

Det er mulig at hu syntes at jeg ble for salig eller emosjonell, (eller noe sånt), da. 

 

(Det er mulig). 

 

For da trakk hun seg vel litt unna, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi skulle tilbake igjen til Oslo, dagen etter. 

 

Så ville Titten Tei sitte på med meg, da. 

 

For han hadde ikke noe bil, da 

 

Og jeg kjørte innom en bensinstasjon, mellom Elverum og Hamar, vel. 

 

For å fylle bensin, da. 



 

(Må det vel ha vært). 

 

Og etter at jeg hadde kjørt en stund. 

 

Så fant jeg ikke mobilen min, da. 

 

(Altså min Nokia 3210, da. 

 

Som hadde kostet 2000 vel, et par år før det her, da). 

 

Og da måtte jeg stoppe bilen, vel. 

 

Og jeg fant ikke mobilen min noen steder, da. 

 

Så jeg kjørte tilbake igjen, til den bensinstasjonen, da. 

 

Og spurte om de hadde funnet en mobil, da. 

 

Men det hadde de ikke, da. 

 

Og da jeg hadde kjørt litt lenger mot Oslo igjen, vel. 

 

Så fant jeg mobilen min, mellom førersetet og girkassa cirka, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg skjønner ikke hvordan jeg klarte å surre sånn. 

 

For jeg pleide vel ikke å være så surrete, liksom. 

 

Men jeg var vel sliten etter mye jobbing og rep-øvelse, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg slapp av Titten Tei, i Groruddalen, (må det vel ha vært). 

 

(Jeg mener å huske at jeg slapp han ved noen blokker. 

 

Et sted i Groruddalen, langs linje 5, vel). 

 

Så møtte jeg aldri Titten Tei igjen, da. 

 

Men jeg husker at jeg spurte han, på den puben, (i Elverum), om hvorfor han ble kalt for Titten Tei, 

da. 

 

Og det var fordi at han ligna på Titten Tei da, (mente han). 

 



Men det skjønte jeg ikke av meg selv, (må jeg innrømme). 

 

Så han ligna kanskje ikke så utrolig mye på Titten Tei, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at jeg på en tidligere rep-øvelse. 

 

Da vi også var på Terningmoen, vel. 

 

Men jeg vel hadde parkert HiAce-en på Lutvann. 

 

(Noe sånt). 

 

For dette må vel ha vært rett etter kneoperasjonen min, da. 

 

Så mener jeg at jeg overhørte det. 

 

At Titten Tei babla med noen andre på laget vårt. 

 

Om at jeg ikke kunne jobbe i butikk, siden jeg så så stygg, skjeggete og fæl ut, (med HV-uniform og 

feltlue), på øvelse, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den rep-øvelsen, den var fra 16. februar til 21. februar, i 1998, så jeg på tjenestebeviset mitt fra 

Forsvaret, nå. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, på denne rep-øvelsen, i 2001. 

 

At troppsjef Andersen tulla litt med meg, husker jeg. 

 

(Han som i begynnelsen, i Støtteområdet, pleide å si 'konge-kult', husker jeg. 

 



Kanskje fordi han var fra Bærum, eller noe sånt, vel). 

 

For jeg husker at jeg overhørte det. 

 

At han chatta med en annen HV-kar. 

 

(På en oppstilling vel). 

 

Om at han huska det, at jeg enten hadde det samme fornavet eller etternavnet, som han. 

 

Og han het vel Erik Andersen, vel. 

 

(Og jobba i Andersen consulting, som seinere skifta navn til Accenture, vel). 

 

Så han kalte meg først 'Andersen', da. 

 

Og så 'Erik', vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så måtte jeg være avgitt, til et 12.7-lag da, husker jeg. 

 

Og jeg måtte liksom ligge nederst i en kuldegrop, i en stilling, som 12.7-folka hadde lagd, da. 

 

Og det var så en del fram og tilbake, angående om jeg fortsatt skulle være avgitt, til det 12.7-laget, 

eller ikke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så det var litt som at troppsjef Andresen hadde et horn i siden til meg, (vil jeg si). 

 

På den øvelsen i 1998, (var det vel antagelig). 

 

Så hadde han kommet bort til meg. 

 

Mens jeg stod vakt, på Jørstadmoen, eller noe, vel. 

 

Med en svær mag-lite, i henda, da. 

 

Og han holdt nesten den lommelykta som en kølle da, (husker jeg). 

 

Så det var nesten som at han var truende da, (vil jeg si). 

 

Så jeg gikk ikke så bra sammen med han troppsjef Andersen, da. 

 

(Hvis jeg skal si min ærlige mening, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter den øvelsen, i 1998, (forresten). 

 

Så ble jeg litt sånn rar i huet da, av å være på øvelse. 

 

Så da søstera mi Pia 'babla' om at hennes venninne Siv fra Røyken, trengte barnevakt. 

 

Så hadde jeg vel blitt rimelig dame-gæern, av å være på rep. 

 

(Som man vel blir, av en eller annen grunn). 

 

Så jeg sa at jeg kunne være det, da. 

 

(For å kanskje få litt sjangs på Siv, da). 

 

Og da bodde hu Siv ved Sofienberg-parken da, husker jeg. 

 

Ikke så langt fra søstera mi, da. 

 

Og Siv sa at hvis hennes sønn Dennis, (som da var to-tre år gammel, vel). 

 

Begynte å gråte. 

 

Så måtte jeg trøste han ved å holde han inntil meg, da. 

 

Og det måtte jeg gjøre også da, husker jeg. 

 

(For å få han til å slutte å gråte, da. 

 

For han hadde vel mareritt, eller noe sånt, tror jeg). 

 

Så jeg måtte nesten være som mamma-en til Dennis da, husker jeg. 

 

Etter en sånn rep-øvelse, hvor jeg ble litt sånn tomsete i hue nesten, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han ungen til Siv. 

 

Altså Dennis. 

 

Han tok også ut masse gryter, av skapene, på kjøkkenet, da. 

 

Og begynte å leke med de, da. 



 

Og da lot jeg de bare ligge, husker jeg. 

 

Og så sovna jeg på sofaen der, da. 

 

(Mer eller mindre, ihvertfall). 

 

Og da Siv kom hjem. 

 

Så hadde hu Siv med seg en svær og skummel araber, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Så å sitte barnevakt, det var ikke noe artig da, fant jeg ut. 

 

(Men Pia og Siv. 

 

De utnyttet kanskje det. 

 

At jeg nettopp hadde vært på rep-øvelse. 

 

Og var vant til å bli kommandert, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var også sånn, forresten, på den rep-øvelsen, i 1998. 

 

(Som ikke var så lenge etter at jeg hadde operert kneet, da). 

 

At laget vårt skulle øve på strid i hus, (eller noe sånt), på Terningmoen, da. 

 

(Som vi også hadde gjort ganske mye, i Geværkompaniet, forresten). 

 

Og mens vårt lag venta på at det skulle bli vår tur da, (eller noe sånt). 

 

Så kom det ei befal-dame, bort til oss, da. 



 

Og hu fikk oss til å hoppe over et høyt hinder, husker jeg. 

 

Og det var vel ikke vårt befal, (tror jeg). 

 

Og jeg måtte ta det veldig forsiktig, da. 

 

På grunn av kneet mitt da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Og etter at jeg ble butikksjef, på Rimi Nylænde, i 1998. 

 

Så prøvde jeg å ringe Dr. Bjerre, ved Aker sykehus, da. 

 

(Han som hadde operert kneet mitt, i 1996). 

 

Og jeg spurte om jeg kunne få slippe å være i HV da, siden jeg hadde et operert kne. 

 

Men det var ikke noe problem for meg da, (mente Dr. Bjerre), å være i HV. 

 

(Så det slapp jeg ikke unna, da). 

 

Enda han vel ikke hadde kontrollert hvordan beinet mitt ble, etter den operasjonen, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Og på en av rep-ene, i Heimevernet. 

 

Så skulle det være informasjon, om et angrep, (eller noe), da. 

 

(Fra kompanisjefen, vel). 

 

Og da hadde jeg glemt noe, i teltet, da. 

 

Så jeg kom litt for seint, da. 

 

Så informasjonen hadde begynt, da. 



 

Og da jeg da gikk bort for å høre på informasjonen om angrepet, da. 

 

Og da, så stod det en soldat, og liksom så stygt på meg da, (husker jeg). 

 

En som jeg trodde at kanskje var nazist, (eller noe sånt), da. 

 

Og det likte jeg ikke, da. 

 

Så da stilte jeg meg ved siden av han, på den her undervisninga, da. 

 

Men da sa han ikke noe til meg. 

 

Det turte han visst ikke, virka det som. 

 

Så 'tøff på avstand', er det vel kanskje noe som heter, for nazister. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn er kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 91: Mer fra Rimi Kalbakken 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken. 

 

Etter at jeg hadde jobba der en stund, vel. 

 

At assistent Claus, fra Matland og OBS Triaden. 

 

(Han som Mille-tegner og tidligere OBS-Triaden-medarbeider Knut Hauge, hadde sagt om, at ofte 

bestilte for lite melk). 

 

Han kom vandrende forbi fruktavdelingen, (mens Kjetil Prestegarden, (var det vel), og jeg, stod og 

jobba der da), med sin lille datter, som knapt hadde lært å gå, vel. 

 

Mens butikken så rimelig bomba ut, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så da ble jeg litt flau, husker jeg. 

 

Men han Claus, han sa ikke hei, (eller noe), da. 

 

Så jeg vet ikke om han kjente meg igjen, da. 

 

Men han bodde vel kanskje på Kalbakken, (eller noe sånt), da. 



 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken. 

 

At den første dagen, (eller noe sånt), som butikken var åpen, i 2001, vel. 

 

Så dukka det opp en Securitas-vakt, eller to. 

 

Og en butikkleder, vel. 

 

Fra nabobutikken, (og hovedkonkurrenten), Meny Kalbakken, da. 

 

Og de lurte på om vi hadde sett en butikktyv, som de hadde hatt problemer med, (eller noe sånt), da. 

 

(Mens assistent Monika, assistent Kjetil Prestegarden og meg, (var det vel), stod i frukta der, (like 

etter inngangen), da. 

 

Og han lederen fra Meny, han spurte vel også låseansvarlig Bjørnar, (som jobba i tørrvare-

avdelingen vel, litt lenger inn i butikken), om hvordan det gikk, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og låseansvarlig Bjørnar, han svarte vel det, at det gikk bra, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hva det her egentlig var om. 

 

Var det noe slags spionasje, eller? 

 

Jeg selv, jeg har ihvertfall aldri vært innom Meny Kalbakken, (som lå ved siden av Rimi Kalbakken 

der), da. 

 

(Selv om jeg innrømmer at jeg har glant ganske bra, inn vinduene der, noen ganger, da. 

 

Når jeg har gått forbi den butikken, da. 

 

Når jeg har gått ut fra lagerutgangen, på Rimi Kalbakken der, (må det vel ha vært), da. 

 

På vei til T-banen da, antagelig. 

 

Mens bilen min har vært på verksted, (eller noe sånt), da). 

 

Så det var kanskje litt rart, at en slags patrulje, bestående av Meny-medarbeidere og vektere, skulle 

dukke opp, på den her måten, inne på Rimi Kalbakken, da. 

 

En av de første åpningsdagene, i år 2001, da. 



 

(Mener jeg ganske klart å huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og sånn som jeg tenker nå. 

 

Så var dette et johanitterorden-angrep, (eller noe sånt), på meg. 

 

For logoen til Meny, den er jo rød ytterst og hvit innerst, akkurat som logoen, til johanitterordenen, 

da. 

 

Og de har kanskje hørt, fra Kjetil Holshagen, (eller noen andre), på Bergeråsen. 

 

At jeg stjal, i butikker, under oppveksten, da. 

 

Også angriper de meg, ved å liksom bable noe om butikktyv først, til mine kolleger, da. 

 

Også trodde de nok det, at Bjørnar var meg, da. 

 

Også ropte de om noe annet, til Bjørnar, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det samme skjedde jo med meg, en gang, i den første vannsengbutikken, til faren min og Haldis 

og, i Drammen. 

 

At en gang jeg hadde vært inne på Grans, (som vel også er noe sånn 'kristen-russ'-greier, muligens). 

 

Så gikk jeg inn i vannsengbutikken, da. 

 

Og da kom butikksjefen på Grans, etter meg. 

 

Og sa til faren min, at en narkoman hadde stjålet en kasse øl, på Grans, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så dette er kanskje en underfundig sverte-metode, som 'kristen-russ' bruker, da. 

 

(Mistenker jeg ihvertfall, da). 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på den tida, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 



 

At dronning Elisabeth, av Storbritannia, var på besøk, i Norge. 

 

Og i den anledning, så skulle de ti største Rimi-butikkene, i Oslo. 

 

(Var det vel). 

 

De skulle ha en tørrvare-kampanje, hvor de eksponerte varer, som var typisk britiske, da. 

 

Og som fantes i Rimi sitt sortiment, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i anledning, av dronning Elisabeth sitt Norgesbesøk, da. 

 

Så ble jeg, (som var butikksjef på Rimi Kalbakken, som vel var en av Oslos ti største Rimi-

butikker). 

 

Jeg ble kalt inn, til et møte, på Rimi sitt hovedkontor, på Sinsen, da. 

 

Og der, så husker jeg at noen andre butikksjefer, satt og prata dritt om meg. 

 

De sa: 'Tror han at dette er så viktig, siden han har en tennisskjorte på seg'. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg hadde vel begynt å bruke den svarte tennisskjorta mi igjen, da. 

 

For å variere litt, da. 

 

Men ikke den blå, som søstera mi lånte, på bryllupet til Jan Snoghøj og Hege fra Rødgata da, i 

Geilo. 

 

Noen måneder før det her, da. 

 

For det ble som noe litt ekkelt ved det, (husker jeg, at jeg syntes). 

 

Å bruke den blå Gant tennisskjorta, som min søster Pia, hadde brukt, på fredagen, på det Geilo-

bryllupet, da. 

 

Mens hu hadde armene til Tom Bråten, fra Berger, over hele tennisskjorta, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og utafor det her møterommet, så satt PØF da, husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og han sa at det her dronning Elisabeth-greiene, bare var noe tull, da. 

 

(Husker jeg). 

 

'For noe tull', sa PØF, ganske høyt da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på Rimi Kalbakken, så hadde ikke Kjetil Prestegarden, (som vanligvis ordna med tørrvare-

aktivitetene), noe lyst, til å sette opp den dronning Elisabeth-aktiviteten, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Assistent Kjetil Prestegarden, han ville at jeg skulle sette opp den aktiviteten, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så det ble sånn, da. 

 

Så jeg fant noen typisk britiske varer, i sortimentet, da. 

 

Som Weetabix, Twinings te og Bassetts Allsorts lakriskonfekt, da. 

 

Og så bestilte jeg vel noen esker, av disse varene, fra Hakon, da. 

 

Og så satt jeg opp en aktivitet, da. 

 

Med prisplakater, som var festet ordentlig, med teip, da. 

 

Til forskjell fra assistent Kjetil Prestegarden, sine prisplakater, da. 

 

For når han satt opp prisplakater, på tørrvare-kampanjene sine. 

 

Så brukte han bare en bitte-liten bit, med teip, da. 

 

Og den pris-plakaten, den ville da, (så godt som alltid, ihvertfall), falle ned, en dag eller to senere. 

 

Sånn at gulvet i butikken, ble seende uryddig ut, og sånn at kundene ville spørre om prisene, og på 

den måten hefte de ansatte, da. 

 

Og kampanjene, de solgte også mindre, hvis de ikke var merket ordentlig, med prisplakater da, 

lærte jeg, som leder, i Rimi. 

 

Så assistent Kjetil Prestegarden, han strøyk vel egentlig på det, å sette opp tørrvare-kampanjer 



generelt, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hvilken butikk, som dronning Elisabeth valgte å inspisere. 

 

Av disse ti Rimi-butikkene. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg tror ikke at det var Rimi Kalbakken, ihvertfall. 

 

(Ihvertfall ikke som jeg fikk med meg, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå var det jo sånn, at min mor, hu het jo Karen Margrethe Elisabeth Ribsskog. 

 

Og grunnen til at hu het både Margrethe og Elisabeth, som mellomnavn. 

 

Det var vel fordi, at hu var så fin, (siden hu var etter kongelige osv, da). 

 

At hu måtte kalles opp etter både dronningen av Danmark og dronningen av England, da. 

 

(Sånn at ikke disse skulle bli sure på henne, da). 

 

Hvis jeg skjønte det riktig. 

 

Det som mora mi 'babla' om, en gang, på 70-tallet, da vi bodde i Jegersborggate, i Larvik, da. 

 

Men om dette var grunnen til at dronning Elisabeth, skulle inspisere, en Rimi-butikk, (var det vel), 

når hu var på besøk, i Norge. 

 

Nemlig at hennes slektning, (meg), hadde blitt butikksjef, på en av de største Rimi-butikkene, i 

Oslo. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det er det vel kanskje noen andre som vet. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 92: Begravelsen til Gunnar Bergstø 

 

Våren 2001, (må det vel ha vært), altså bare noen måneder etter at bestemor Ågot døde, da. 

 

Så døde min farfar, (Øivind Olsen), sin bror, Holmsbu-maleren Gunnar Bergstø. 

 

Og Pia ringte meg, og sa det, at min fars slekt, de ville at jeg skulle dra i begravelsen, da. 

 

For de trengte hjelp til å bære kista da, sa Pia. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og selv om jeg ikke kjente, min farfars tre ungkars-brødre, i Holmsbu, noe særlig bra. 

 

For jeg hadde vel bare vært på besøk der, en 5-6 ganger kanskje, (i løpet av oppveksten), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og dette ville da oftest sammen med onkel Runar og dem. 

 

Hvis jeg skulle på besøk hos dem, i Son, for eksempel. 

 

Så ville de da noen ganger kjøre innom mine grandonkler i Holmsbu, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg husker at disse tre ungkarene, de pleide å ha en pose kamferdrops, stående i kjøkkenskapet, 

da. 

 

Som min fetter Ove, (som kjente disse 'gubbene' bedre), noen ganger ville tigge om, sånn at både 

han og jeg fikk hvert vårt kamferdrops, da 

 

(Noe sånt), 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg syntes synd på han gamle ungkars-gubben, da. 

 

Siden han ikke hadde noen etterkommere, som kunne bære, da. 

 

Så jeg tenkte at jeg måtte stille opp, da. 

 

Siden jeg hadde fått kamferdrops osv., som barn, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde fått tilbake Sierra-en min, fra verkstedet, så Pia satt på med meg, til Holmsbu, da. 

 

Og Daniel, han gikk til skolen sin, (som jeg ikke var sikker på hvor var), omtrent samtidig, som vi 

kjørte. 

 

Og Pia og jeg, vi kjørte vel så forbi Daniel, i Trondheimsveien, (blir det vel muligens). 

 

For Daniel gikk på Lakkegata skole, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Pia gjorde et poeng av det, at den lille negergutten Daniel, så så artig ut da, når han gikk til 

skolen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde aldri kjørt ute på Hurumlandet før. 

 

Så jeg sleit litt, når vi kom til Lier. 

 

For jeg syntes at veien til Holmsbu, var dårlig skilta, da. 

 

Men jeg så jo Drammensfjorden, fra veien, da. 

 



Så jeg bare kjørte langs en ganske svingete vei, da. 

 

Til jeg kom fram til Holmsbu, da. 

 

Og da vi kom fram til kirken, så ringte kirkeklokkene, da. 

 

Og det hadde jeg lært under konfirmasjonsundervisningen. 

 

At det betydde at det liksom 'ringte inn', da. 

 

(Som da timene begynte, på skolen). 

 

Så selv om Pia og jeg var de siste, som kom inn i kirken. 

 

Så rakk vi akkurat fram, før presten begynte å snakke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Holmsbu kirke, den var nesten helt full, (må jeg vel si). 

 

Og når alle reiste seg, for å følge kista, til graven. 

 

Så gikk jeg bort, for å bære sammen med faren min, og dem, da. 

 

Sånn som jeg jo hadde gjort, i bestemor Ågot sin begravelse. 

 

Siden Pia hadde sagt det, (før vi dro i begravelsen av Gunnar Bergstø), at faren min og dem, trengte 

hjelp, til å bære kista, da. 

 

Men da vi skulle gå til graven, så sa faren min det, at jeg skulle gå bak kista, da. 

 

(Når vi skulle gå til graven, da). 

 

Så dette ble jo som en episode nesten, inne i kirken der, da. 

 

Siden jeg hadde fått feil beskjed, da. 

 

Når det gjaldt om jeg skulle bære kista, eller ikke. 

 

Så det er nok like greit at jeg kutter ut min fars slekt. 

 

For ting funker ikke der, kan man se. 

 

Og jeg dro dit ens ærend, fordi at jeg fikk høre, at de trengte hjelp, til å bære kista, da. 

 

Og når jeg kommer dit, så skulle jeg ikke bære kista likevel, da. 

 

For da skulle visst Runars yngste sønn Øystein, være med min far og hans brødre, å bære kista, da. 



 

Så det her ble jo bare som noe tull da, (må jeg si). 

 

Og det var jo nesten at jeg fikk sjokk og. 

 

Siden det liksom ble som noe kaos, (syntes jeg ihvertfall), da jeg måtte gå fram og tilbake, inne i 

kirka der, før vi skulle gå til graven, da. 

 

(Foran en nesten helt full kirke, da). 

 

For i bestemor Ågot sin begravelse, så hadde jeg jo ikke fått beskjed, på forhånd, om at jeg skulle 

være med, å bære båra. 

 

Så jeg fikk jo nesten sjokk da og. 

 

Siden jeg plutselig fikk beskjed om, når vi skulle gå til graven, at jeg skulle bære bestemor Ågot sin 

kiste, da. 

 

Så det var nesten som at min fars slekt, prøvde å traumatisere meg, i disse begravelsene, ved å ikke 

gi meg ordentlig informasjon, på forhånd, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg har begynt å skrive på det her kapittelet. 

 

Så har jeg lurt litt på om det her kan ha vært høsten 2001, (og ikke våren 2001). 

 

(Eller noe sånt). 

 

Siden at Daniel hadde begynt på skolen, da. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

For Daniel er jo født i 1995. 

 

Og på den her tida, så begynte vel barn på skolen, når de var seks år gamle, i Norge, (tror jeg). 

 

Og da ville jo Daniel begynt på skolen, i år 2001, vel. 

 

Med andre ord høsten 2001, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Jeg hadde parkert Sierra-en min litt bort fra kirken, forresten. 

 

For jeg hadde ikke fått tid til å vaske bilen, før jeg dro, i den her begravelsen, da. 

 

For jeg var ganske overarbeida, på jobben, da. 

 

For jeg hadde jo hatt noen tøffe måneder bak meg, på Rimi Kalbakken osv., da. 

 

Og jeg hadde heller ikke trodd, at så mange folk ville dukke opp, i den her begravelsen, da. 

 

Siden at Pia jo hadde sagt det, at faren min og dem, trengte hjelp til å bære kista, da. 

 

Så jeg hadde vel forestilt meg det, at kirken ville være nesten tom, da. 

 

(Og ikke stapp full. 

 

Som man vel nesten må si, at den var). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter begravelsen, så spurte onkel Håkon meg, (som han også gjorde, i bestemor Ågot sin 

begravelse), om hvor bilen min stod. 

 

Og jeg pekte vel på den litt møkkete Sierra-en min, da. 

 

Som jeg hadde parkert litt lenger unna kirken, enn der de andre bilene stod parkert, da. 

 

(Siden jeg var litt flau, siden jeg ikke hadde hatt tid, til å vaske den, da). 

 

Og jeg mener å huske at jeg overhørte det, at onkel Håkon da begynte å baksnakke meg. 

 

Ovenfor faren min og onkel Runar, vel. 

 

Og sa at jeg ikke engang hadde vaska bilen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og onkel Håkon, han sa også det, til meg, (husker jeg). 

 

Som for å liksom jekke meg ned litt vel, (av en eller annen grunn). 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

At hans sønn Tommy. 

 

Han hadde fått seg jobb, i forsikringsselskapet Uni Storebrand sin filial, i Fredrikstad. 

 



Og at han hadde fått seg Audi, da. 

 

(Muligens som firmabil, vel). 

 

Og da kom vel onkel Runars kone. 

 

Nemlig Inger, (som er fra Sande og som er med i Jehovas Vitner). 

 

Med et slags utbrudd, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Nemlig at hu sa: 'Har du hørt?', (eller noe sånt). 

 

(Vel som kommentar til det onkel Håkon sa, da). 

 

Mens hu nesten lo samtidig, vel. 

 

Med sin lyse og sprudlende stemme, (må man vel kalle den), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det ble til at Pia og jeg, vi ble med faren min og dem, ned til Gunnar Bergstø sine to gjenlevende 

brødre, da. 

 

Nemlig Idar Sandersen og Otto Bergstø, da. 

 

(Gunnar og Otto, de hadde tatt etternavnet sitt, fra navnet på eiendommen, hvor 'ungkars-huset' 

deres stod, da. 

 

Og som het Bergstø, da. 

 

Et hus som vel var barndomshjemmet deres og, vel. 

 

(Hvis ikke det var Arnestø, som var et tidligere hus, som stod helt nede ved fjorden der, (hvis jeg 

har skjønt det riktig), da. 

 

Bergstø lå noen titalls meter, fra fjorden, og oppå et fjell, med veldig fin utsikt, til 

Drammensfjorden, da. 

 

Men Idar Sandersen, han bruker etternavnet til farfaren sin, (eller noe sånt). 

 

(Fortalte han, da jeg ringte han, her fra Liverpool, i 2008 eller 2009, vel). 

 

Og min farfar, Øivind Olsen, (som flytta over til den andre sida, av Drammensfjorden, nemlig til 

Berger, som ung mann), han brukte etternavnet til faren sin, (må det vel ha vært), da. 

 

Så fire helbrødre hadde tre forskjellige etternavn, da. 



 

Noe som vel var litt merkelig. 

 

Men som jeg ikke har blitt forklart ordentlig, hva skyldtes, da. 

 

Så her ligger det vel kanskje en hund begravet. 

 

(Som man vel sier). 

 

Dette er ihvertfall som et slags mysterium, for meg, da. 

 

(Må jeg vel si). 

 

'Gubbe-mysteriet', kan man vel kanskje kalle det. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Bergstø ligger cirka en kilometer fra kirken, vel. 

 

Man kjører ned mot fjorden, fra kirken. 

 

Og så på en grusvei, (eller noe sånt), i en del hundre meter, da. 

 

(Og den veien, den går liksom mellom fjorden og Bergstø, da). 

 

Så sånn en det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hovedhuset på Bergstø, det har to stuer, da. 

 

I stua nærmest kjøkkenet, så satt Otto for det meste aleine, husker jeg. 

 

Mens Idar Sandersen, han var mye mer populær, i den ytterste stua, (hvor den gamle gramofonen 

stod). 

 

De hadde vel ikke TV, sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Jeg husker at faren min fortalte en dum historie, som han hadde hørt på radio, (eller noe sånt), og 

som tante Inger rettet på, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Min kusine Susanne, hu sa det, at faren min og onkel Håkon og onkel Runar. 



 

De pleide alltid å le høyt, når de snakka sammen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hvis det er riktig. 

 

Så tulla vel kanskje faren min da, når han fortalte den historien, fra radioen. 

 

For hvis det er sånn, at faren min sitter og skogg-ler, om kvelden, når han prater, med brødrene sine. 

 

Og dagen etter, så er han liksom en tufs, som gjentar noe dumt, som han har hørt på radioen, da. 

 

Da driver vel kanskje faren min med noe skuespill. 

 

Altså at han er en 'player' da, som folk vel kaller det. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Otto kokte kaffe, for gjestene. 

 

Men kaffen kokte over, og Otto fikk skjenn av en av min fars yngre brødre, vel. 

 

'Otto, da', var det vel en av de, (altså enten onkel Håkon eller onkel Runar), som sa. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg la merke til den gamle platespilleren, (som spilte noen veldig gammeldagse plater, som ble kalt 

78-plater vel), som stod, i den ytterste stua. 

 

Og da snakka jeg til onkel Håkon. 

 

Og jeg sa vel noe sånt, som at: 'Se på den gamle platespilleren da Håkon, den synes vel du er 

morsom'. 

 

(Noe sånt). 

 

For bestemot Ågot hadde jo sagt, på 70-tallet, at Håkon, var så glad, i gamle radioer. 

 

(De radioene som stod i kjelleren, i 'Ågot-huset' der, da). 

 

Men da ble onkel Håkon sinna, (husker jeg). 



 

Og han tok med seg sine to brødre, (altså faren min og onkel Runar), ut i den stua, som Otto for det 

meste satt i, da. 

 

Og derfra, så hørte jeg det, at faren min, (og muligens også onkel Runar), prøvde å roe ned onkel 

Håkon, da. 

 

(Som ble kjempesint, på meg, vel. 

 

Av en eller annen grunn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Idar Sandersen, han satt så på noen gamle plater, for å vise hvordan platespilleren fungerte, da. 

 

Det var vel noe klassisk musikk, av noe slag, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Fra før krigens dager vel, (hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så der i stua, så hadde nok nesten tida stått stille, siden fra før krigen, (eller noe sånt), vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I et hjørne, i 'grammofon-stua', så hadde Idar Sandersen et skatoll, (eller noe sånt), med noen gamle 

slektsfotografier, (i svart-hvitt vel), oppå, da. 

 

Og mens alle stod flokka rundt han, vel. 

 

Så syntes jeg litt synt på han Otto, som hadde fått så mye skjenn, siden han hadde kokt over kaffen, 

da. 

 

Så jeg stakk litt inn i stua hans, og skrøyt av utsikten, til Drammensfjorden derfra, da. 

 

For dem hadde et sånt panorama-aktig vindu der, da. 

 

Som omtrent ble fylt opp av Drammensfjorden og Bergeråsen bak der igjen, da. 

 

Så jeg kunne jo se oppvekststedet mitt, i det vinduet, da. 

 

(Og fjorden, den så veldig blå og fin ut, denne dagen, (sånn som jeg husker det), 

 

For det var vel en ganske skyfri dag, vel). 



 

Så det var jo en kjempefin utsikt der, da. 

 

Det så nesten ut som at fjorden kom inn i stua der, (eller noe sånt), vil jeg si. 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 

 

Og Otto, han grynta vel da fram noe svar, som betydde noe sånt som at han var enig i det, at 

utsikten der, var bra, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at min søster Pia, hu spurte Idar Sandersen, om det var riktig, at den og den 

kona, på slektsbildene, til Sandersen, hadde hatt krøllete hår. 

 

Og det kunne Idar Sandersen bekrefte, da. 

 

Og da sa søstera mi noe sånt som at: 'Åja, for jeg'. 

 

(Noe sånt). 

 

Altså, Pia mente vel muligens da, at hu hadde lurt på det, om mora vår hadde vært utro, siden hu 

selv hadde krøllete hår. 

 

Mens Axel og jeg, (og resten av slekta), hadde rett hår, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Idar Sandersen, han begynte forresten å 'bable' om. 

 

At de hadde pleid å spille fotball, 'borti der' et sted, i gamle dager. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og i bilen på vei hjem, så husker jeg at jeg spurte søstera mi. 

 

Om hu trodde at Idar Sandersen var homo. 

 

Siden han liksom var så elegant og veltalende, da. 

 

(Og ikke hadde noe kone, eller noe sånt, da). 

 

Men seinere, så har jeg jo hørt det, fra faren min, at farfaren min sin slekt, visstnok var etter Iver 

Huitfelt. 

 

(En kjent sjøhelt, som giftet seg med en Gyldenløve-frøken, vel). 

 

Så det var kanskje derfor at Idar Sandersen var så blid og korrekt, og snakka så mye liksom, da. 

 

Til forskjell fra broren sin Otto, som vel omtrent bare satt i sofaen der, (i stua nærmest kjøkkenet), 

mens han liksom mer grynta enn snakka, da. 

 

(På en lignende måte, av hvordan min farfar Øivind, muligens kunne ha uttrykt seg. 

 

Hvis han var i dårlig humør, (eller noe sånt), da. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Disse tre brødrene, som bodde sammen, som ungkarer, på den her måten. 

 

De var sønner av en sildefisker, (min oldefar), forresten. 

 

Så når silda ble borte, så forsvant mye av livsgrunnlaget, for min farfars slekt, da. 

 

Men min farfar, Øivind, han hadde jo lært seg å snekre fisketønner. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så han begynte å jobbe som snekker, på Berger-sida, noen år før krigen, da. 

 

Og Holmsbu ble jo på rundt den samme tida, en kunstner-koloni, for 'sommer-kunstnere', (med 

Henrik Sørensen i spissen vel), fra Oslo. 

 

(Har jeg lest på nettet). 

 

Og den kjente maleren Henrik Sørensen, hadde vært gjest hos dem, (på Bergstø), i gamle dager, sa 

Idar Sandersen, da jeg ringte han, fra Liverpool, i 2008 eller 2009, vel. 

 

Og Gunnar Bergstø, han har blant annet malt altertavlen i Kinn kirke, (i Aust-Torpa, i Oppland), og 

noen malerier som henger i Holmsbu kirke, (har jeg lest på nettet), og fått litt opplæring, av nettopp 



Henrik Sørensen vel, (mener jeg at Idar Sandersen nevnte, da jeg ringte han, fra Liverpool, i 2008 

eller 2009). 

 

Og Gunnar Bergstø, han hadde et lite hus eller atelier, (eller noe sånt), like ved hovedhuset der, vel. 

 

(Mener jeg å huske, fra oppveksten). 

 

Men det var aldri sånn at han Gunnar Bergstø viste meg de bildene han dreiv og malte på, (eller noe 

sånt), under oppveksten. 

 

Så at han var Holmsbu-maler. 

 

Det var ikke noe jeg visste om, da jeg var i den her begravelsen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 93: Mer fra Rimi Kalbakken 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken, at dem aldri pleide å ha på lyset, inne på kontoret, der. 

 

Og det var fordi, (fant jeg ut seinere), at assistent Kjetil Prestegarden og tidligere butikksjef 

Kenneth. 

 

De likte å sitte i mørket, inne på kontoret der. 

 

Og glane på hu blonde kassadama Cecilie, da. 

 

Mens hu satt i kassa, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men dette merkelige fenomenet. 

 

Det visste jeg ikke om, da jeg begynte der. 



 

Så jeg ble overrasket, en gang, som jeg så det, at assistent Kjetil Prestegarden, bare satt på en stol, 

inne på kontoret der, i mørket, da. 

 

Mens han så ut av vinduet, da. 

 

(Og muligens med henda i fanget, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og assistent Kjetil Prestegarden, han svarte ikke noe, da jeg spurte han, om hva han dreiv med, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette ble tatt opp, av assistent Monika, på et personalmøte. 

 

At assistent Kjetil Prestegarden og tidligere butikksjef Kenneth, pleide å sitte inne på kontoret, og 

bare kikke på hu Cecilie, da. 

 

Og da kommenterte hu kassadama Cecilie det her. 

 

Og sa det, at hu likte det, (at assistent Kjetil Prestegarden satt inne på kontoret der, og så på henne, 

mens hu satt i kassa), siden hu var 'blond', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kjetil Prestegarden, han var forresten også sammen med dattera, til han som eide buss-selskapet 

Valdres-ekspressen, (mener jeg å huske). 

 

(Muligens hu som var på den samme dansketuren, som meg. 

 

Den gangen jeg som student møtte Eva Olsen og typen hennes i Oslo, helt på begynnelsen av 90-

tallet. 

 

Og sneik meg med Stena Saga, til Fredrikshavn. 

 

Hu som lå og sov, i området ved landgangen der, mens noen unge karer, skrev med kulepenn, på 

den hvite strømpebuksa hennes, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2 



 

Så hva assistent Kjetil Prestegarden, fikk ut av det, å sitte i mørket der, å se på hu kassadama 

Cecilie. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Assistent Kjetil Prestegarden, han var fra Furuset-distriktet, tror jeg. 

 

Og han var jo ni år yngre enn meg. 

 

Som var 30 år, på den her tida. 

 

Så jeg tenkte vel sånn at han og kassadama Cecilie, de var ungdommer, (nesten som tenåringer). 

 

Så jeg kunne vel nesten ikke blande meg opp i deres nesten pubertetsaktige lek. 

 

(Når de begge likte denne kikke-leken, da). 

 

Tenkte vel jeg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Assistent Kjetil Prestegarden, han var vel forresten fra Furuset-distriktet, vel. 

 

Og han hadde jobbet på Rimi-butikken, i Jerikoveien, på Furuset. 

 

Før han begynte å jobbe, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og jeg lurer på om Kjetil Prestegarden, kan ha vært han, som sa til meg det, på en brysk måte, da 

jeg var på den rep-øvelsen, i mob-hæren, mens jeg bodde på Ungbo. 

 

At: 'Nei, vi har ikke kjøttdeig', (eller noe). 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Da Glenn Hesler, dro meg med, på Rimi Jerikoveien. 

 

Fordi at jeg hadde lyst på min favorittrett, på den her tiden. 

 

Nemlig Pasta De Napoli, fra Toro, med en pakke kjøttdeig, fra Stabburet/Spis, da. 



 

For Kjetil Prestegarden, han gikk jo bra sammen med Spis-konsulenten, på Rimi Kalbakken. 

 

Så det kan ha vært han som stod ved kjøttdeigen der, på Rimi Jerikoveien muligens. 

 

(En butikk som jeg noen ganger gikk til, fra Ellingsrudåsen. 

 

Langs en ganske fin gangvei, med en del trær langs, osv. 

 

For jeg likte ikke at mange folk som hadde jobbet sammen med meg på Matland, jobba på Rema-

butikken, på Furuset Senter, da). 

 

Selv om dette vel var høsten 1994, (sjekka jeg på tjenestebeviset mitt, fra Forsvaret, nå). 

 

Så Kjetil Prestegarden, han var vel bare 15 år, (eller noe), på den her tida. 

 

Likevel så svarte han meg på en veldig brysk måte, husker jeg. 

 

Og jeg skjønte ikke at han var så ung, som 15 år. 

 

Men han var jo på kretslaget, (var det vel), i fotball, da. 

 

Så det var kanskje derfor han så en del eldre ut, enn 15 år, da. 

 

Så jeg trodde nok at han var ansvarlig, eller noe, i den her butikken, da. 

 

For jeg synes at han oppførte seg rimelig myndig, må jeg si. 

 

Men hva en 15 år gammel butikkmedarbeider, gjør i avdelingen for fersk kjøtt, (like etter 

inngangen), det vet jeg ikke. 

 

Men butikksjef Kjell, (fra Rimi Mortensrud), som vel var butikksjef, på Rimi Jerikoveien, på den 

her tiden. 

 

Han vet vel kanskje det. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, da jeg jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

(Like før jeg begynte, som butikksjef, på Rimi Kalbakken, da). 

 

At en som jeg lurer på om var assistent Kjetil Prestegarden, var innom der. 

 

Og at han spurte om vi hadde ferdigsmurte baguetter, (var det vel). 

 



Jeg svarte at vi ikke hadde det, da. 

 

(For ferdigsmurte baguetter, det solgte veldig lite, på Rimi Nylænde). 

 

Men Rimi samarbeidet med Statoil, på den her tiden. 

 

Og hadde noen bensinstasjoner, som hadde butikk-del, fra ICA, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg sa til Kjetil Prestegarden det, (hvis det var han). 

 

At de hadde baguetter, nede på Statoil-stasjonen, på Abildsø der. 

 

(For jeg pleide vel noen ganger å fylle bensin der, da. 

 

Og jeg pleide å handle på den bensinstasjonen, på søndagene, da jeg bodde på Abildsø, da. 

 

Så det var det svaret jeg kom på i farta, liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

En av de første dagene, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken der. 

 

At assistent Kjetil Prestegarden og assistent Monika. 

 

De dro meg med, for å rydde i noen hyller, (eller noe), utafor kontoret der, da. 

 

Og der, så lå det også et flagg, som var igjen, fra 17. mai-varene, som ble solgt, noen måneder 

tidligere, da. 

 

Så man kunne se at det her hadde vært et ICA supermarked. 

 

For istedet for å legge 17. mai-varene, inn på lageret, da. 

 

Så var det så mye hylleplass, i denne butikken, at disse varene, de ble liggende i noen litt bortgjemte 

hyller, fram til neste 17. mai, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og da, mens vi dreiv og rydda, (eller noe), i disse hyllene, for rest-varer, (eller hva man skal kalle 

dem). 

 

Så kom assistent Kjetil Prestegarden, med en kommentar, da. 

 

(Eller om det var assistent Monika). 

 

De assistentene, de lurte ihvertfall på om jeg trodde det. 

 

At hvis det kom en gammel mann, og bøyde seg ned, for å se i en hylle der. 

 

Og han så gikk litt bakover. 

 

Om han da kunne ha fått det 17. mai-flagget inn i rumpa. 

 

(Noe sånt). 

 

Og dette var jo ikke prating, som jeg var vant med, i en butikk. 

 

(Ihvertfall ikke når det var damer tilstede). 

 

Det var for eksempel ikke sånn, på OBS Triaden, da deltids-kassaleder Liss, og jeg, telte 

kondomene, i kassaområdet der, på en varetelling. 

 

At vi 'babla' om alle de forskjellige perverse tingene, som man kunne ha gjort, med de kondomene. 

 

Så man kan kanskje si det, at de to assistentene, på Rimi Kalbakken. 

 

(Det vil si Kjetil Prestegarden og Monika, da). 

 

Var litt perverse, da. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Assistent Monika. 

 

Hu hadde forresten også sin egen Rimi Kalbakken-syklubb. 

 

(Eller noe). 

 

For etter at jeg hadde jobba der en stund, så begynte assistent Monika. 

 

Å dra alle kvinnfolka, som jobba, på Rimi Kalbakken, med hjem til seg. 

 

For noen slags Ottar-møter, (eller noe sånt), da. 

 

Så det var kanskje derfor at hu turte å angripe assistent Kjetil Prestegarden, da. 

 



(For den her kassadame Cecilie-glaninga si, innefra kontoret, da). 

 

For dette hadde kanskje Rimi Kalbakken sin 'Ottar-avdeling', pratet om, hjemme hos hu assistent 

Monika, da. 

 

(Som også hadde en ganske kraftig samboer, (mener jeg å huske). 

 

Som hu bodde sammen med, i Kalbakken-distriktet, et sted, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 94: Enda mer fra Rimi Kalbakken 

 

Jeg har jo skrevet om det, i et tidligere kapittel, at assistent Kjetil Prestegarden, på Rimi Kalbakken, 

aldri lærte seg å henge opp prisplakatene, til tørrvare-kampanjene, ordentlig. 

 

Det var alltid sånn at assistent Kjetil Prestegarden, bare brukte en bitte-liten teipbit, til 

prisplakatene. 

 

Og at mange av plakatene, etter noen dager, da ble liggende og flyte på gulvet, i butikken. 

 

Og at det ville bli avtrykk etter sko osv., på plakaten, som lå på gulvet, da. 

 

Så dette bidro ganske mye til at butikken ville se mer uryddig og 'harry' ut, da. 

 

Og medarbeiderne, i butikken, de ville da bli heftet, av kundene, som lurte på hvor mye ditt og datt 

kostet, da. 

 

Og aktivitetene ville også selge mindre. 

 

For det lærte jeg, som leder, i Rimi, at en aktivitet uten prisplakat, det solgte kanskje bare 

halvparten av en aktivitet, som var tydelig merket, med prisplakater, da. 

 

Så det var egentlig mange gode grunner, for å teipe disse prisplakatene, ordentlig opp, når man først 

dreiv med å sette opp aktiviteter, liksom. 

 

Det var mange gode grunner, til å gjøre dette ordentlig, når man først jobbet med kampanjene, 

liksom. 



 

Den jobben var ikke ferdig, før tørrvare-aktivitetene, var ordentlig merket, med prisplakater, (som 

ikke falt ned), mente jeg. 

 

(Hvis man ikke gjorde det, så ville det kanskje vært bedre, å ikke satt de opp, i det hele tatt, vil jeg 

si. 

 

Ikke langt unna, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og selv om jeg selv ikke jobbet med å bestille tørrvarer eller sette opp tørrvare-aktiviteter, noe 

særlig. 

 

Så var det ofte sånn at kunder og selgere ville at jeg skulle kikke på ting, i tørrvare-avdelingen, da. 

 

Og jeg hadde også ansvaret for å feste alarm-klistremerker, på varer som barberblad, og 

vitaminpiller, (eller om det var noen andre varegrupper var sårbare for tyveri). 

 

(Assistent Kjetil Prestegarden hadde ansvaret for at et par varegrupper ble merket. 

 

Og assistent Monika hadde ansvaret for at et par varegrupper ble merket. 

 

Og jeg hadde også ansvaret for et par varegrupper, da. 

 

Selv om jeg lurer på om assistentene slurvet med denne arbeidsoppgaven. 

 

Noe som vel ikke ville ha vært bra for svinnet, isåfall). 

 

Så jeg la jo da merke til hver eneste prisplakat, (mer eller mindre, ihvertfall), som lå som noe søppel 

da, og fløyt, på gulvet, i butikken. 

 

Så jeg fikk til slutt den vanen. 

 

At jeg hadde en sånn engangs teip-dispenser, (fra Scotch vel), i den venstre lomma, på Rimi-buksa 

mi, da. 

 

Sånn at hver gang, som jeg fant en sånn 'Kjetil Prestegarden-plakat', på gulvet. 

 

Så tok jeg teip-dispenseren ut av lomma mi, og teipet opp den plakaten, da. 

 

For å ha sånne plakater liggende og flyte, på gulvet. 

 

Det var under den minstestandarden, som jeg hadde, for en butikk, som jeg drev, da. 

 

Og det samme med frukta og inngangspartiet. 

 

Der stelte jeg liksom butikken, hver dag, da. 



 

(Ihvertfall når jeg jobba seinvakt). 

 

Og jeg tok bort kassalapper som lå på gulvet. 

 

Jeg tok bort druer og annen frukt, som lå på gulvet, (ved frukta). 

 

Jeg tok bort råtten frukt som lå i frukta. 

 

Jeg fylte opp fruktposer i frukta. 

 

I det hele tatt så prioriterte jeg frukta, sånn at den skulle være ok, da. 

 

Og jeg prioriterte at frukta som lå i fruktdisken, skulle ha en bra kvalitet, da. 

 

Og kjølevarene, de la jeg opp sånn, at disken holdt seg, til neste gang, da. 

 

Uten at det ble mye papp, i den disken, da. 

 

Så hvis en eske i ostedisken, ikke var helt full. 

 

Så tok jeg ut varene, og la de fremst i disken, da. 

 

Jeg var jo en tidligere oste-sjef, liksom. 

 

Så jeg visste hvordan jeg skulle få ostedisken til å holde seg, da. 

 

(Uten å dem ble seende for harry ut, da). 

 

Fram til neste gang, som jeg skulle fylle på den disken, da. 

 

Og så, etter å ha passert et inngangsparti, som så bra/ok ut. 

 

Og etter å ha passert en fruktdisk, som så bra/ok ut. 

 

Og etter å ha passert frysediskene, til assistent Monika og Aziza, som så bra/ok ut. 

 

Og etter å ha passert ferskvaredisken, til Carolina, som så bra/ok ut. 

 

Og etter å ha passert kjølevaredisken, som så bra/ok ut. 

 

Så kom kundene fram til tørrvare-hyllene, da. 

 

Som så ut som en butikk i Øst-Europa, vanligvis vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg husker ihvertfall at noen kunder, (en ung dame vel), poengterte dette en gang. 

 

At butikken så bra ut, fram til tørrvareavdelingen, da. 

 

Og at den så så bomba ut, etter det, da. 



 

Men det var en bevist strategi, fra min side, å holde butikken fram til tørrvarene, da. 

 

For der styre jo assistent Kjetil Prestegarden. 

 

Og vi hadde også så mange hyller, i tørrvareavdelingen, siden at Rimi Kalbakkken tidligere hadde 

vært et ICA supermarked, da. 

 

Så selv om det ikke var helt fullt, i tørrvare-hyllene. 

 

Så ble det sjelden utsolgt der, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så kundene fant det de hadde tenkt å kjøpe, og sånn, da. 

 

Men om assistent Kjetil Prestegarden hadde for få folk, til å hjelpe seg, med tørrvarene. 

 

Eller om dem ikke jobba noe særlig hardt. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men assistent Monika. 

 

Hu kunne vel kanskje ha klart seg, uten hjelp fra Aziza, i frysevare-avdelingen. 

 

Isåfall så ville jo Aziza ha kunnet hjelpe assistent Kjetil Prestegarden, i tørrvare-avdelingen. 

 

Distriktsjef Anne Neteland sin ambulerende Idar, han klagde til meg, på at jeg fikk assistent Kjetil 

Prestegarden til å jobbe for hardt, med tørrvarene. 

 

Men det klagde vel aldri assistent Kjetil Prestegarden på selv. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men låseansvarlig Bjørnar, han fikk nok mer med seg hvordan 'ståa' var i tørrvareavdelingen, (enn 

meg), da. 

 

Så kanskje han vet hvordan det var, med arbeidspress, (og sånn), i den avdelingen. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg må ha vært litt stressa selv, på den her tida. 

 

For jeg bare skreiv opp 3-4 teip-dispensere, i samme slengen, på svinn-lista, da. 

 

For dette var bare noe jeg gjorde da, innimellom alt det andre, som jeg egentlig skulle ha gjort. 

 



Så når jeg måtte henge opp 'Kjetil Prestegarden-plakater', så var jeg egentlig opptatt med noe annet, 

da. 

 

Så da fant jeg nok bare en teip-dispenser i hylla, og hang opp plakatene, da. 

 

Og så glemte jeg nok å skrive opp de første teip-dispenserne, på svinn-lista, da. 

 

Så etterhvert, så skreiv jeg bare på 3-4 teip-dispensere. 

 

For jeg glemte jo i begynnelsen, å ha disse teip-dispenserne, i lomma. 

 

Så de ble kanskje liggende på kontoret, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da distriktsjef Anne Neteland fant ut det. 

 

At jeg bare tok teip-dispensere, fra hylla, og hadde de i lomma, for å feste opp 'Kjetil Prestegarden-

plakater'. 

 

Så sa hu det, at jeg ikke fikk lov til det. 

 

Men jeg måtte bestille teip, fra Tybring-Gjedde. 

 

For det sa regelen, i Rimi. 

 

Men teiprullene, fra Tybring-Gjedde, de var så store. 

 

Så det passa ikke så bra, å ha i lomma, da. 

 

Så derfor så brukte jeg ikke de rullene, når jeg hang opp 'Kjetil Prestegarden-plakater', da. 

 

Og jeg mente at det var greit, å bruke de som var i hylla. 

 

Hvis jeg førte de opp, på 'Eget forbruk' vel, på svinnlista. 

 

Men distriktsjef Anne Neteland, hu begynte å detaljstyre meg, på det, da. 

 

Og da, så var det jo ikke noe vits for meg, å henge opp 'Kjetil Prestegarden'-plakater lengre. 

 

For jeg kunne jo ikke gå rundt med en teip-dispenser, som veide en halv kilo liksom, i lomma. 

 

Så butikken ble nok seende mer harry ut, på grunn av denne detaljstyringen, fra distriktsjef Anne 

Neteland, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Axel, (som hadde flytta til Spania, og bodde hos sin far der, på den her tida), 

sin stemor, Mette Holter, sin eldste sønn, Bjørn Ancona, var innom, på Rimi Kalbakken, og hilste på 

meg, en gang, i løpet av det drøye halvåret, som jeg jobba, (som butikksjef), der. 

 

Jeg måtte spørre hvem han var, (tror jeg). 

 

Etter at han sa hei til meg, like utafor kontoret der, (var det vel). 

 

Og han presenterte seg, da. 

 

Og da sa jeg: 'Du kjente igjen meg?'. 

 

Og da sa Bjørn Ancona: 'Jeg kjente deg igjen på holdningen'. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg så nok veldig sliten ut, på den her tida, da. 

 

Siden jeg sleit med medarbeiderne, i den her butikken, da. 

 

Og jeg måtte jobbe hardt selv, og var under mye press, (må man vel si). 

 

Så det var kanskje ikke så lett å kjenne meg igjen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, en dag, som låseansvarlig Bjørnar og assistent Kjetil Prestegarden var på jobb, 

vel. 

 

At det plutselig dukka opp ei ung dame, fra Groruddalen Avis, (eller noe sånt), der. 

 

Og hu skulle ha bilde til 'Typetoppen', (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Og assistent Kjetil Prestegarden, han pekte på meg, da. 

 

Og jeg skjønte ikke helt hva det her var om. 

 

Men jeg lot henne ta et bilde av meg, da. 

 

Bare for å bli kvitt henne, liksom. 

 

(For hu var så ung, hu her fotograf-frøkna, da. 

 



Så det var sånn at jeg liksom var litt redd for at hu skulle begynne å grine, hvis jeg bare kasta henne 

ut, liksom, da). 

 

Siden mine kolleger, som også var like utafor kontoret der, syntes at jeg var mest fotogen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg begynte kanskje å komme meg litt igjen. 

 

Den siste tida som jeg jobba der. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at butikksjef Siv Helen, (eller hva hu heter igjen), fra Rimi Bogerud vel, var 

innom et par ganger, for å handle, (må det vel ha vært), på Rimi Kalbakken, da. 

 

(Ikke så lenge etter at jeg hadde begynt der, (var det vel). 

 

Mens jeg dreiv og stabla noen tørrvarer, da. 

 

Like ved der Gurvinder og han unge pakistaneren stod og jobba, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at jeg spurte butikksjef Siv Helen, om ha hu syntes, om distriktsjef Anne Neteland, 

da. 

 

(For jeg hadde så problemer med samarbeidet med distriktsjef Anne Neteland, da). 

 

Og butikksjef Siv Helen, hu svarte at: 'Jeg kjenner henne', (eller noe sånt). 

 

Men jeg kjente ikke hu Siv Helen så bra, da. 

 

Så jeg kjente vel egentlig ikke noen, som kjente distriktsjef Anne Neteland, liksom. 

 

Så jeg hadde ingen jeg kunne spørre om, hvordan hu distriktsjef Anne Neteland var liksom, da. 

 

Så distriktsjef Anne Neteland, hu var liksom som et mysterium, for meg, (må man vel si). 

 

Så det var kanskje derfor at jeg sov dårlig, før Storefjell-seminaret, høsten 2001. 



 

(Like før jeg skulle bytte butikk, til Rimi Kalbakken). 

 

Siden jeg ikke visste noe særlig om min nye distriktsjef, Anne Neteland, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Grunnen til at jeg lurte så fælt på det, hvordan Anne Neteland var, som distriktsjef. 

 

Det kan ha vært fordi at min forrige distriktsjef PØF, var så lite streng, som distriktsjef, da. 

 

For han lot oss butikksjefene liksom føle oss spesielle, da. 

 

For han ga masse skryt. 

 

Og dro oss med på raftingtur til Dagali. 

 

Og ga også butikkene ekstra penger, til å gå ut på byen, for å spise pizza og drikke øl, på Peppes 

Pizza, og sånn, da. 

 

Så PØF var liksom en sånn morsom type, da. 

 

Og så havnet jeg fra PØF sitt distrikt. 

 

Hvor det var en veldig uformell tone, mellom butikksjefene, da. 

 

Og så over i Anne Neteland sitt distrikt. 

 

Hvor jeg ikke kjente noen av butikksjefene. 

 

Og hvor butikksjef-møtene var som å være i en begravelse, (må man vel si). 

 

Med Anne Neteland, som en streng 'Hitler-type', som skjelte ut ambulerende Idar, bare han såvidt 

åpnet kjeften, (i det første butikksjef-møtet, som jeg var på, det distriktet), da. 

 

Så å gå fra PØF til Anne Neteland sitt distrikt. 

 

Det var nesten som å gå fra himmel til helvete, da. 

 

Ihvertfall hvis man som meg, liker å ha det litt laid-back, da. 

 

Men Anne Neteland, hu var som en streng skolelærerinne, (eller noe sånt), da. 

 

Som liksom forlangte kadaverdisiplin, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Noe sånt. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at han som var butikksjef, på en stor Rimi, (var det vel), på Bjerke. 

 

Han ringte meg, (ihvertfall en gang), for å høre om vi hadde noen medarbeidere, som kunne jobbe, i 

kassa, på Rimi Bjerke, da. 

 

Og da, så svarte jeg det, at det var mulig at Luly, (som jeg hadde ansatt, noen få måneder tidligere 

vel), kanskje kunne jobbe noe ekstra. 

 

Og da, så sa han fra Rimi Bjerke, (over telefonen), at Luly, det hørtes ut som navnet på en 

gledespike, eller noe sånt noe. 

 

Og da visste jeg ikke hva jeg skulle svare, (husker jeg). 

 

For hu Luly, hu hadde jo fortalt meg det, at hu pleide å bli kalt for Luly da, (hvis jeg skjønte det 

riktig, ihvertfall). 

 

(Selv om hu egentlig het Lul, vel). 

 

Men Lul, det navnet, det høres vel kanskje litt rart ut, i Norge, (muligens). 

 

Så derfor passet kanskje Luly bedre, da. 

 

For jeg må vel ha spurt henne om det, (vil jeg vel tippe på, ihvertfall). 

 

Om det skulle stå Luly på navnskiltet og. 

 

Og det mener jeg at hu ville at det skulle, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at etter at jeg begynte på Rimi Kalbakken. 

 

Så hadde vi for lite folk, i kassene, den første tida, da. 

 

Og da ringte jeg til Rimi Nylænde, (min gamle butikk), husker jeg. 

 

Og spurte om det var noen der, som kanskje kunne jobbe, da. 

 

Og da fikk jeg vel telefonnummeret, til Idil, (som var fra Somalia vel), og som jeg hadde ansatt, 



som kasserer, på Rimi Nylænde, da. 

 

(For det var jo oppgangstider, på den her tida, så det var vanskelig å få tak i nok folk, da. 

 

Så det var ganske mye gjennomtrekk, og sånn, da). 

 

Og Idil, hu dukka opp på Rimi Kalbakken der, da. 

 

Og hu sa noe sånt, som at hu syntes at Rimi Kalbakken, var en større butikk, (enn Rimi Nylænde), 

da. 

 

(Som jeg vel hadde prata om, på den personalfesten, hjemme hos meg. 

 

Like før jeg slutta, på Rimi Nylænde. 

 

At grunnen til at jeg ville bytte butikk. 

 

Det var fordi at jeg ville se om jeg også klarte å mestre det, å drive en større butikk, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Luly, (som også var fra Somalia, vel), et par ganger, ville sitte på med meg, 

etter jobben, (på et par lørdager, må det vel ha vært), til ved noen blokker, langs Linje 5 da, (husker 

jeg). 

 

Hvor hu skulle på fest, da. 

 

Og da merka jeg at Luly bare såvidt hadde fylt atten år, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

For når hu Luly skulle sette seg inn i bilen min. 

 

Så satt hu Luly seg i baksetet, da. 

 

Selv om passasjersetet foran, var ledig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 



 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 95: Bedriftsfotball med IT-Akademiet 

 

Det var også sånn, på den tida, som jeg begynte å jobbe, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

(Med andre ord høsten 2000). 

 

At jeg hadde blitt forespurt, av Magne Winnem, (fra Gjerdes videregående), om jeg kunne bli med å 

spille fotball, med IT-Akademiet, (hvor Magne Winnem jobbet som foreleser, på den her tida), siden 

de hadde for få spillere, til å stille lag. 

 

Og jeg fikk så med Glenn Hesler, (som jeg chatta med, på #blablabla, på den her tida). 

 

Og jeg fikk drakt nummer 10, (var det vel), på IT-Akademiet sitt bedriftslag, da. 

 

(Som spilte med blå drakter, da). 

 

Av Espen Tokerud, som var en slags kombinert lagleder og kaptein, på dette laget, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at på tida etter at jeg begynte på Rimi Kalbakken. 

 

Såvidt orka å dra meg til en fotballkamp, med IT-Akademiet, som var i Vollsløkka-hallen, (heter 

den vel). 

 

Fordi at jeg var så preget, av de tøffe lønnsforhandlingene osv., på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og at distriktsjef Anne Neteland, frøys meg ut, allerede før jeg begynte å jobbe i hennes distrikt, 

(må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg mener å huske det, at da jeg skulle til eller fra en kamp, med IT-akademiet. 

 

(På den her tida). 

 

At Glenn Hesler, stod over gata for Rimi-bygget, og at en gjeng prøvde å overtale han, (de liksom 



nesten tryglet han da), til å svike meg, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Selv om jeg var nesten i sjokk, på den her tida.. 

 

På grunn av den tøffe tiden, da jeg ble fryst ut, av distriktsjef Anne Neteland, da. 

 

(Samtidig med at jeg var ny i jobben, som butikksjef, på Rimi Kalbakken, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg fikk en straffe en gang, for IT-Akademiet, i Vollsløkka-hallen. 

 

(På den her tida). 

 

Siden en keeper gikk mot ballen, med knottene først, (må det vel ha vært). 

 

(Da jeg var alene med keeper, da). 

 

'Det der kan du ikke gjøre', sa ihvertfall dommeren, (til keeperen da), husker jeg. 

 

Men så brant Espen Tokerud straffa, da. 

 

(Så han vil kanskje ikke ha noe med meg å gjøre nå. 

 

For han spurte ikke om det var greit engang, at han tok straffa. 

 

Noe som kanskje andre ville ha gjort, siden det vel var ganske klart, at jeg liksom skaffet 

straffesparket, da. 

 

Så Espen Tokerud er kanskje flau for at han brant straffa ennå. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg jobbet som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så skjedde det en rar episode, mens Glenn Hesler og jeg, spilte fotball, med 'Tom-gjengen', ved 

Åråsen. 

 



Glenn Hesler og jeg, vi pleide på den her tiden, å kjøre hver vår bil, til treningene med Tom-

gjengen, da. 

 

Glenn Hesler kjørte sin blå Volvo 240, (var det vel). 

 

(Som han hadde arvet, etter farfaren sin, vel). 

 

Og jeg kjørte Sierra-en min, da. 

 

Og etter treningene, med Tom-gjengen og de. 

 

Så pleide Glenn Hesler å dra meg med, (på den her tida, men ikke den første tida, som vi trente med 

Tom-gjengen, ved Åråsen), til et gatekjøkken, i Lillestrøm. 

 

Hvor vi pleide å sitte og spise burgere, etter treninga. 

 

Og på det gatekjøkkenet, så jobba det noen unge damer, som Glenn Hesler kommenterte om at var 

fine, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da husker jeg at jeg overhørte det, at noen eldre karer, som eide gatekjøkkenet, (eller noe). 

 

At de kommenterte, fra tippe-delen av gatekjøkkenet, (var det vel). 

 

At Glenn Hesler og jeg, (som begge var i slutten av 20-årene, på den her tida), var for gamle, til å se 

på disse Lillestrøm-frøknene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den episoden, som jeg skrev om, litt ovenfor. 

 

Det var at Thorstein aka. 'Dalsim'. 

 

(Nemlig Tom sin kjempe av en kamerat). 

 

Han hadde en fetter, (eller om det var en lillebror). 

 

(En liten tass nærmest, med lyst hår). 

 

Som var med på treninga. 

 

Og han hadde visst sparket Glenn Hesler, i hans ankel, som var skadet, etter den mopedulykken 

hans, ved Olavsgård der, (var det vel), på slutten av 80-tallet, vel. 

 

Og Glenn Hesler ble rasende, da. 



 

Og begynte nesten å slåss mot han lille tassen da, (eller noe). 

 

Og da dukket kjempet Thorstein opp der. 

 

(For å hjelpe sin vesle fetter, da). 

 

Og da måtte jeg nesten hjelpe Glenn Hesler. 

 

Så jeg gikk bort til kamphanene, jeg og. 

 

Men det ble ingen slåsskamp, da. 

 

Og det var jeg glad for, for Thorstein, han var vel cirka to meter høy, og veide nok mellom 120 og 

150 kilo, et sted. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler, han hadde også arvet en hund, etter sin farfar, (han som døde i den fallulykken, mens 

han jobbet i slektsfirmaet, nemlig Hesler & Søn, som er et blikkenslager-firma). 

 

Og hunden den var bindt fast et sted, like ved fotballbanen, vel. 

 

Og da vi gikk mot bilene våre, etter treninga. 

 

Så var jeg vel litt i sjokk enda, etter å nesten ha måttet slåss, med en kjempe. 

 

Så da jeg så ei ungjente, som så på treninga vår. 

 

Som hadde på seg Kenny fra South Park t-skjorte. 

 

Så tulla jeg med Glenn Hesler og sa at bikkja hans burde gå bort dit, da. 

 

For vi på #blablabla, vi var South Park-fans, da. 

 

For Tosh, han sendte de nyeste South Park-episodene, til alle, på irc, da. 

 

Og jeg hadde kjøpt Mpeg-kort, til PC-en, etter at mora mi døde. 

 

Og hadde også etterhvert kjøpt meg et ok skjermkort, fra en på nettet, for 500 kroner, vel. 

 

Så jeg kunne se South Park-episoder, på TV-en min da, på den her tida. 

 

(Fra PC-en). 

 

Så jeg syntes vel at den t-skjorta, til hu ungjenta var kul, da. 



 

Og tenkte meg vel ikke så mye om. 

 

Så derfor så ble det litt feil, da. 

 

For da mente nok Tom-gjengen at jeg var rar. 

 

For de hadde kanskje ikke hørt om South Park, da. 

 

Det er mulig. 

 

Og jeg var så stressa, etter den 'nesten-slåsskampen', da. 

 

Så jeg bare sa noe vel. 

 

Men da ble jeg kanskje seende dum ut, da. 

 

Siden hu ungjenta, som hadde på seg den South Park t-skjorta, nok bare var en fjortiss, eller noe, da. 

 

Men jeg bare fleipa litt, da. 

 

Dette var jo bare tull, fra min side. 

 

For å liksom prøve å finne på noe annet å tenke på kanskje, enn den slåssinga, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Glenn Hesler, han ville ikke forklare, hvorfor han nesten hadde begynte å slåss, med fetteren til 

han kjempen Thorstein, da. 

 

Og etter det her, så ville ikke Glenn Hesler spille fotball, med Tom-gjengen, lenger. 

 

Og det var Glenn Hesler som var fra Skedsmo, og som kjente Tom-gjengen, da. 

 

Så da kunne jeg nesten ikke dra dit aleine, (bak ryggen på Glenn Hesler), syntes jeg. 

 

Så etter det her, så begynte Glenn Hesler å istedet dra meg med. 

 

For å trene fotball, sammen med et bedriftslag, som trente i Fjellhamar-hallen, (ute i Lørenskog), 

husker jeg. 

 

Men hva som var navnet på det laget igjen, det husker jeg ikke. 

 

Men jeg husker at jeg var med på 3-4 treninger med dem, i Fjellhamar-hallen, da. 

 

Og at jeg spilte en omgang for dem, (i en bedriftsfotballkamp), som keeper, på en treningsbane, like 



ved der vi pleide å trene med Tom-Gjengen, (i årene før det her), ved Åråsen, da. 

 

Og da fikk jeg skryt for at jeg spilte bra som keeper da, husker jeg. 

 

Men forsvaret deres var bra, da. 

 

Men jeg klarte å bokse et hardt skudd, som hadde gått inn i mål. 

 

Og jeg stod rett plassert, til å redde et skudd, fra sida. 

 

Og jeg reddet et klønete tilbakespill, fra Glenn Hesler. 

 

Ved å chippe ballen, over en angriper, og tilbake til Glenn Hesler, da. 

 

Som det nesten virka som at hadde prøvd å få meg til å ta ballen med hendene. 

 

Siden dette var lov for keepere, i gamle dager. 

 

(Å plukke opp tilbakespill, med hendene). 

 

Men jeg hadde sett en del fotball, på TV, så jeg visste at reglene for tilbakespill, til keeper, hadde 

forandret seg. 

 

Og jeg syntes også at han angriperen spilte farlig, da. 

 

For han kom vel liksom med knottene mot meg, syntes jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg kalte han vel for 'idiot', (eller noe sånt), tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

I kampens hete der liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg slapp inn et mål, fordi jeg ikke klarte å slenge meg, da. 

 

Det var jeg nok for gammel til, tror jeg. 

 

Og i andre omgang, så hadde jeg ikke lyst til å spille keeper mer. 

 

(For avtalen var at jeg skulle spille en omgang som keeper, og så være utespiller i andre omgang, 

da). 

 

For jeg trivdes best som utespiller, da. 

 



Og hadde lite erfaring med å stå i mål, fra trening, osv. 

 

Men da måtte jeg sitte på benken, i hele andre omgang, husker jeg. 

 

Kanskje fordi at jeg ikke hadde fotballsko. 

 

(For jeg spilte med joggesko). 

 

Men jeg syntes ihvertfall at det var dårlig da, at jeg ikke fikk spille ute på banen, i det hele tatt, 

(husker jeg). 

 

I den kampen, hvor jeg spilte, for det her Skedsmo-laget. 

 

Så etter den her kampen, så ble det vel sånn, at jeg ikke gadd å spille på det her laget mer. 

 

(Hverken når det gjaldt treninger eller kamper, da). 

 

Så det var bare en kort stund, at jeg spilte på det her bedriftslaget, ute i Romerike, da. 

 

Og jeg fikk vel aldri engang vite navnet på firmaet jeg spilte for, tror jeg. 

 

Av Glenn Hesler, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at grunnen til at assistent Kjetil Prestegarden, (på Rimi Kalbakken), begynte å 

nevne det, at han hadde spilt på kretslaget, (eller noe sånt), i sine yngre dager. 

 

(Enda han var jo ikke gammel, på den her tida. 

 

Han var jo født i 1979, så han var vel bare 21 år gammel. 

 

Men han var vel kanskje en litt strebete type, da. 

 

(Som Magne Winnem mente at Elisabeth Falkenberg og jeg var, da jeg jobba som assitent, på Rimi 

Nylænde). 

 

Siden Kjetil Prestegarden liksom ofret alle sine fritidsaktiviteter, for Rimi, da. 

 

Det gjorde ikke jeg. 

 

For jeg mente at det var viktig å liksom å ha litt balanse, i livet. 

 

For at jeg skulle klare å komme meg gjennom den til tider stressende og kjedelige jobben, på Rimi. 

 

Så måtte jeg liksom ha noe artig, å drive med, på fritida, da. 



 

Så det fantes kanskje større 'strebere' enn meg, i Rimi. 

 

Så Magne Winnem, han bomma kanskje litt da, når han kalte meg for streber. 

 

For det var aldri sånn at jeg kutta ut alt av fritidsaktiviteter, for å kun jobbe i Rimi, da. 

 

Da hadde jeg nok fungert dårligere og dårliger, tror jeg). 

 

Det var fordi at jeg nevnte det, en dag, på jobb der, (må det vel ha vært), at jeg måtte dra hjem 

klokka da og da, fordi at jeg skulle spille fotballkamp, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at etter at jeg begynte som ny butikksjef, på Rimi Langhus, i mai år 2001. 

 

Så fikk jeg etterhvert låseansvarlig Kjetil Furuseth der, til å bli med, å spille fotball, med IT-

Akademiet. 

 

Og han fikk da låne den blå Gant tenniskjorta, (av meg), siden han trengte en blå skjorte, å spille 

kamp i, da. 

 

Og det var den tennisskjorta, som søstera mi hadde lånt av meg, året før, da vi var på bryllup i 

Geilo, (sommeren år 2000). 

 

(Da hu ikke hadde klart å ta med seg klær, opp dit. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Det var den tennisskjorta, som Tom Bråten fra Berger, hadde hatt henda sine på, da. 

 

(Den fredagskvelden, i Hallingdal der, da han flørta så mye, med søstera mi. 

 

Og 'babla' om at Keiko var en hval, osv. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så den tennisskjorta, den likte ikke jeg å bruke, da. 

 

(Siden jeg syntes det ble litt svett, liksom. 

 

Å gå med den samme t-skjorta, som søstera mi hadde gått med, da). 

 

Så den lå bare i en 'alt-mulig-hylle' liksom, nederst i kjøkkenskapet mitt, da. 

 

(Selv om jeg hadde vaska den, da). 



 

Og den tennisskjorta, den lurer jeg på om Kjetil Furuseth, (som forresten kjente butikksjef Kenneth, 

fra Rimi Kalbakken, forresten), fikk lov til å beholde, av meg, etter kampen. 

 

Jeg husker ihvertfall at han sa at den tennisskjorta, så ut som en italiensk fotballskjorte, (eller noe 

sånt), husker jeg. 

 

Og jeg måtte møte han Kjetil Furuseth, i rundkjøringa, på Bislett da, før kampen. 

 

For det var det eneste stedet i Oslo, som han visste hvor var, omtrent. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg dro også på Ski Storsenter, og kjøpte meg fotballsko, like etter at jeg hadde begynt å jobbe 

som butikksjef, på Rimi Langhus, (husker jeg). 

 

Og der kjøpte jeg et par Lotto fotballsko. 

 

Som var bra for beina mine, siden de hadde luftsåle. 

 

Men de hadde ikke min størrelse, så jeg klarte å kjøpte et par som var litt for små, da. 

 

Siden jeg var litt stresset, på den her tida. 

 

(Så etterhvert så måtte jeg kjøpe meg enda et par fotballsko. 

 

Og begge disse parene, de kosta cirka 1000 kroner pr. par, da. 

 

Siden jeg ville ha luftsåle, siden at jeg hadde hatt en kneskade, da). 

 

Men det merket, (Lotto), er veldig bra, da. 

 

Og en gang, på trening, med IT-Akademiet, på Vollsløkka. 

 

Så fikk jeg til et veldig bra skudd, som var hardt, og som også hadde kjempemye skru, (med de her 

Lotto-fotballskoa, da). 

 

Etter at jeg fikk ballen trillende mot meg, etter en corner, (eller noe), for vårt lag, da. 

 

Men jeg skøyt like over tverrliggeren, da. 

 

For det var noen folk mellom meg og målet, da. 

 

Så det ble ikke mål, da. 

 

Selv om ballen skrudde som nesten 90 grader, da den nærmet seg målet. 

 

Og fløy nesten parallelt med tverrliggeren, husker jeg. 

 

(Like over tverrliggeren, da). 

 

Og fotballen fløy også kjemperaskt, da. 



 

Så den fotballen kunne kanskje minne litt om en ufo, (eller noe), under det her skuddet mitt, da. 

 

For det var et slags skru-belegg, på sida, av de her fotballskoa, da. 

 

Og jeg fikk timet skuddet ganske riktig, vel. 

 

Jeg liksom presset ballen litt ned, samtidig mens at jeg skrudde skuddet veldig, med siden av 

fotballskoen. 

 

(Så ballen fikk vel en slags dobbel skru, tror jeg. 

 

Den skrudde litt nedover og veldig til høyre, samtidig vel. 

 

Samtidig som at det først var veldig underskru, (eller noe). til siden. 

 

Sånn at ballen først fløy rett fram, og så plutselig skrudde nesten skarpt til høyre, da. 

 

Og det var også et hardt skudd. 

 

Så dette skjedde rimelig raskt, da. 

 

Men jeg hadde jo fått ballen rullende rett mot meg. 

 

Sånn at jeg fikk litt tid, til å forberede skuddet mitt, da. 

 

Og da sa det vel omtrent 'pang'. 

 

Hvis jeg har lov til å si det, om mitt eget skudd, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 96: Blink-dame fra Fredrikstad 

 

Selv om jeg sleit veldig, den tida jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Så klarte jeg likevel å få blink, på Dagbladet sitt dating-nettsted Blink, (husker jeg). 

 



Dette var ei ung litteratur-studine, fra Fredrikstad, husker jeg. 

 

Og vi likte begge ny, norsk litteratur, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i Min Bok-bøkene. 

 

Så pleide jeg å ha søvnproblemer, da jeg bodde, i Norge. 

 

Og for å få sove, om kvelden, så måtte jeg liksom lese et kapittel, (eller noe), i en roman, da. 

 

For å liksom få slappet av og klare å sovne, da. 

 

Og derfor, så hendte det at jeg var innom en bokhandler og kjøpte de nyeste norske eller oversatte 

romanene, da. 

 

(Når disse hadde kommet i pocket-versjon, da). 

 

For jeg hadde omtrent lest ut alt som jeg syntes var interessant, på hoved-Deichman da, (gjennom 

90-tallet). 

 

Så på den her tida, så leste jeg blant annet den 'Ute av verden', av Knausgård, da. 

 

Og jeg leste også noen av bøkene til Lars Ramslie, (husker jeg). 

 

Blant annet 'Mikrokaos', (heter den vel). 

 

Og jeg leste også korsfarer-bøkene til Jan Guillo, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Blink-dama, hu begynte jo å nevne noen nye, norske forfattere, som jeg ikke hadde hørt om, 

engang. 

 

Og som jeg vel ikke fikk lest noe særlig av, tror jeg. 

 

For jeg var jo en rimelig travel butikksjef, på den her tida. 

 

Men vi likte begge to å se nye, norske filmer, da. 

 

Og hu her Fredrikstad-dama, hu var fan av Kristoffer Joner, da. 

 

Så hu ble med meg ut, og så på 'Villmark', på Saga kino, en gang, da. 



 

(Mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Kalbakken). 

 

Og etter filmen, så ble hu Blink-dama med til utestedet Blue Monk, (der hvor jeg var ute med hu 

SV-dama, Inga Marte Torkildsen, (hvis det var henne), et års tid, før det her, var det vel). 

 

Og mens vi satt der, og drakk hver vår halvliter, vel. 

 

Så begynte en ganske gammel gubbe, som satt like ved der vi satt. 

 

Å begynne å bable om Morgan, som var vokalist, i bandet Svidd Grevling, som underholdte der, da. 

 

Så jeg spurte han 'fan-gubben', om denne Morgan var Morgan Lunde, da. 

 

(Håndballspilleren og Rimi Nylænde-medarbeideren, fra Grenland). 

 

Som var den vokalisten, som han gubben 'babla' om, i Svidd Grevling. 

 

Og det var faktisk Morgan Lunde da, (viste det seg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så etter at Svidd Grevling var ferdig med å spille, da. 

 

Så spanderte jeg en øl på Morgan Lunde også da, (husker jeg). 

 

(Siden jeg hadde vært sjefen hans tidligere da, på Rimi Nylænde). 

 

Og jeg gratulerte han med å ha vært på landslaget som håndballspiller, da. 

 

Og med å også ha blitt vokalist, i et rocke-band. 

 

Og da fikk jeg en CD-singel, av Morgan Lunde, husker jeg. 

 

(Som jeg mener at jeg overhørte, at sa, til kameratene sine. 

 

At jeg så sliten ut, (eller noe sånt). 

 

Men at han likta dama mi, (eller noe), da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og etter at hu Blink-dama og jeg, hadde tatt oss en øl til vel. 

 

Så tok vi drosje hjem, da. 

 

Men hu Blink-dama, hu ville ikke bli med meg, inn i Rimi-leiligheten min da, (husker jeg). 

 

Så da ble jeg litt såra og vonbråten, husker jeg. 

 

For jeg var jo langt nede, på den her tida, grunnet at jeg hadde problemer på jobben. 

 

Og jeg hadde også begynt å få en del rynker i trynet, og sånn. 

 

Etter sydenturen til Ayia Napa, i 1998. 

 

Og etter at jeg hadde brukt for mye kvisekrem, en dag, på den tida, som jeg jobba, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Og hadde ligget på senga mi, og sett på TV. 

 

Og da jeg gikk på do, så så jeg plutselig det, at haka mi hadde fått en svær og dyp rynke, da. 

 

Noe som forandra utseendet mitt en del, vel. 

 

Og jeg fikk kanskje et mer karakteristisk utseende. 

 

Enn det kanskje litt mer kjedelige og rettskårne utseendet, som jeg hadde hatt, i tida før det her, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg kontaktet ikke hu Blink-dama igjen, etter det her, da. 

 

For jeg var rimelig fornærma, da. 

 

(Og langt nede, liksom). 

 

Så jeg orka ikke å risikere å bli såra da, liksom. 

 

(For da hadde det kanskje blitt litt mye. 

 

Siden jeg hadde problemene, på jobben, i tillegg). 

 

Men jeg angra litt på det, (husker jeg), at jeg ikke hadde gitt den CD-singelen, til Svidd Grevling. 

 

Til hu Blink-dama, i drosjen, da. 

 

For da hadde hu kanskje blitt med meg inn, i Rimi-leligheten min. 



 

Og latt meg fått meg et nummer, da. 

 

Det er mulig. 

 

Men jeg chattet aldri noe mer, med hu her Blink-dama, etter den her litt mislykkede date-en, da. 

 

(Selv om den date-en også var litt morsom vel, siden vi møtte Morgan Lunde og Svidd Grevling, 

da. 

 

Må man vel kanskje si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 97: Mer fra Rimi Kalbakken 

 

Assistent Kjetil Prestegarden, han var forresten ikke bare som en Hitler-type. 

 

Han kunne også være litt vittig. 

 

Selv om dette viddet kanskje var for å være sårende. 

 

Eller om han mente dette bokstavelig. 

 

Assistent Kjetil Prestegarden, han kunne si til meg ting som at: 'Det er greit å gjøre en feil, men ikke 

bare feil'. 

 

For han mente at jeg bare gjorde feil, da. 

 

Og dette var vel muligens etter at jeg hadde fortalte det som jeg hadde lært på det smilekurset, på 

OBS Triaden, i 1991, vel. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Nemlig at vi på OBS Triaden, vi måtte la hverandre gjøre en feil. 

 

Og innse at det var menneskelig å feile, osv. 

 



Og heller fokusere på andre ting enn feil. 

 

Det er mulig at jeg nevnte, (som jeg hadde lært på det kurset, på OBS Triaden), for assistent Kjetil 

Prestegarden. 

 

Men han ville bare fortsette å fokusere på feil, da. 

 

Og han ville overdrive, (vil jeg si). 

 

Og snu alt på hodet, liksom. 

 

Og han sa da at jeg 'bare gjorde feil'. 

 

Noe som vel er å snu alt på hodet, (vil jeg si). 

 

Og man kan vel nesten ikke si til en person noe sånt, som at den personen bare gjør feil. 

 

Da er man vel ikke normal, og mangler vel empati. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det finnes vel ikke en person i verden som bare gjør feil. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men sånne ting, det kunne assistent Kjetil Prestegarden prestere å lire ut av seg, da. 

 

Samtidig med at han brukte en personlig tone, da. 

 

Så man må kanskje si at det var som Hitler, når han snudde ting på hodet, og. 

 

Det var vel kanskje ikke noe humor i det. 

 

Så det er mulig at assistent Kjetil Prestegarden mente ting som dette alvorlig, og var en nazist, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Assistent Kjetil Prestegarden, han brukte også den samme tonen, ovenfor sikkerhetsansvarlig Boye, 

(husker jeg). 

 

Når sikkerhetsansvarlig Boye spurte assistent Kjetil Prestegarden, om han førte opp alt svinnet, på 

svinn-lista. 

 

Så satt assistent Kjetil Prestegarden dette på hodet, (husker jeg). 

 

Og svarte: 'Nei, jeg fører aldri opp noe på svinnlista, jeg'. 



 

(Noe sånt). 

 

Mens han gliste, da. 

 

Og liksom prøvde å bruke litt sjarm, vel. 

 

Så assistent Kjetil Prestegarden, han kunne også være en artig skrue, (for å si det sånn). 

 

Og det var imponerende å se hvor mye rart han hadde på lager, (selv om han kanskje ikke alltid 

hadde beina på jorda), til å bare være 21 år, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er også mulig, at assistent Kjetil Prestegarden, var oppriktig, da han sa det, at han aldri førte 

opp noe, på svinnlistene. 

 

For det som han pleide å gjøre. 

 

Det var å legge den råtne frukta, (fra frukt og grønt-diskene), oppi noen handlevogner. 

 

Og så ga han de handlevognene, til assistent Monika, da. 

 

Og så måtte hu stå og kaste den råtne frukta i svinn-dunkene, og føre det opp på svinnlistene, da. 

 

Og det samme med de tomme pappeskene, fra frukta, vel. 

 

Assistent Monika måtte også presse de pappeskene, og sånn, da. 

 

Som de to lederne, som hadde tidligvakt, hadde fått fra frukta, da. 

 

For da var det vanligvis sånn, at en leder tok frukta, og en annen leder la opp grønnsakene, da. 

 

For det en stor disk, til frukta der. 

 

Og en stor disk til grønnsakene også, da. 

 

(Rett etter inngangen der). 

 

Siden denne butikken hadde pleid å være et ICA supermarked, da. 

 

Og assistent Kjetil Prestegarden, han sa vel da, at assistent Monika syntes at det var greit, å drive 

med å rydde svinn og annet, inne på lageret der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Monika lo også fælt, husker jeg, når han unge pakistaneren, (som pleide å jobbe i par med 

Gurvinder, med å sette opp tørrvarer), fortalte masse blondinne-vitser osv., en gang. 

 

(Sånn som jeg husker det ihvertfall). 

 

Så det var ikke så lett for meg, som nordmann, med mørkt blondt hår, å jobbe der. 

 

For alle blondinene der, (ihvertfall Cecilie i kassa og assistent Monika), de var liksom noen sånne 

blonde bimboer da, (eller horer), eller hva man skal kalle det. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at ei muslimsk dame ringte meg, og ville ha jobb, på Rimi Kalbakken, da. 

 

(Ei som sendte CV-en sin i posten, muligens. 

 

Noe sånt). 

 

Men hu ville ha på seg hijab, i kassa, da. 

 

(Svarte hu, da jeg spurte henne om dette). 

 

Men da sa jeg det, at det syntes jeg ikke, at passa seg, i kassa, da. 

 

For jeg ansatte jo heller ikke kassadamer som hadde piercing, i nesa, (for eksempel). 

 

Og jeg likte det heller ikke det, hvis de som satt i kassa, tygde tyggegummi, da. 

 

Så jeg ansatte ikke hu muslimske dama, som ville sitte med hijab på seg, i kassa, da. 

 

Men det jeg savner, i ettertid. 

 

Det er en instruks fra Rimi, når det gjaldt ting som piercing i nesa og hijab, osv. 

 

Ihvertfall dette med skaut i kassa, burde vel ha vært noe, som Rimi visste om. 

 

Rimi ga jo også rødvin i gave, til alle ansatte, (inkludert muslimer), jula 1997, (var det vel). 

 

Så det var som at Rimis hovedkontor trodde at vi levde på 60-tallet, kanskje. 

 

Det var liksom ikke noen i Rimi, som hadde tatt høyde for, at halve Groruddalen, (mer eller mindre, 

ihvertfall), bestod av muslimer, da. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 



 

For da kunne jo jeg bare ha sagt til hu hijab-dama, at det stod der og der, i personalboka, at hijab 

ikke var lov, i kassa, da. 

 

Men dette stod det vel ikke noe om, i personalhåndboka. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg måtte liksom bestemme dette helt selv, da. 

 

Og Rimi hadde jo mange hundre butikker, på den her tida. 

 

Så Rimi kunne kanskje hatt en slags policy, om sånne her ting, som gjaldt for alle butikkene, da. 

 

Da ville det ha blitt enklere for butikksjefene, (synes nå jeg ihvertfall). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 98: Enda mer fra Rimi Kalbakken 

 

Det var også sånn at hu 'Bimbo-Cecilie', som jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Hu sa til meg det en gang, at jeg hadde så mange rutiner og sånn, som jeg utførte, iløpet av en 

arbeidsdag da, (eller noe sånt). 

 

(Iforhold til de andre lederne der, da. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Og hu Bimbo-Cecilie, hu tenkte vel da kanskje på den rutinen, at jeg fulgte kassererne inn på 

tellerommet, når de skulle telle kassa, da. 

 

Og det var noe jeg hadde lært på et ranskurs, eller noe sånt. 

 

At vi Rimi-lederne liksom måtte gjøre, da. 

 

For å beskytte dagsomsetningen til kassererne, mot ranere, da. 

 



Men dette var noe som de ikke gjorde, i alle butikker, da. 

 

Men hvis jeg hadde nullstilt meg på dette området, så ville jo sikkerhetsavdelingen ha sagt at jeg 

slurva, da. 

 

For her hadde vel ikke Rimi noen policy, tror jeg. 

 

Ihvertfall ikke driftsavdelingen, vel. 

 

Men sikkerhetsavdelingen hadde kanskje en policy, da. 

 

Dette var ihvertfall ikke likt, i alle Rimi-butikkene, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så det var vanskelig for butikksjefer, (som meg), som gikk fra en butikk, til en annen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Bimbo-Cecilie. 

 

Hu sa til meg det en gang, på en rar måte, (må jeg vel si). 

 

At: 'Jeg skal få lov til å gå på McDonald's i kveld, jeg så'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var nesten som at Bimbo-Cecilie ble holdt som en slags fange, (eller noe sånt), vil jeg si. 

 

(Av kjæresten sin, eller hvem det kan ha vært). 

 

Siden hu syntes at det var så gjevt å gå på McDonald's, da. 

 

Og at hu fortalte om det, på den måten, som en unge da, (må man vel si). 

 

Så jeg lurte litt på om hu Bimbo-Cecilie hadde det helt bra, (husker jeg). 

 

Så det var derfor at jeg spurte henne, på julebordet, (i LO sin festsal vel, ved Youngstorget), i 2001, 

om det gikk bra med henne, da. 

 

(Da jeg var der som butikksjef, for Rimi Langhus. 

 

Og hu Bimbo-Cecilie var der som medarbeider for Rimi Kalbakken, da). 

 

Mens Rimi Kalbakken-folka gikk forbi meg på vei inn til bordet sitt, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at når jeg jobba tidligvakter, på Rimi Kalbakken. 

 

Så pleide jeg å handle der, etter at vakta mi var ferdig. 

 

Og da pleide jeg noen ganger å handle i kassa til Luly, hvis hu jobba. 

 

For hu var jo en av de som jeg hadde ansatt der, da. 

 

Og jeg syntes ikke at Rimi Kalbakken hadde noe særlig godt godteri. 

 

Så jeg kjøpte noe godteri, som jeg bare likte sånn passe, da. 

 

For å spise som dessert. 

 

Etter at jeg hadde spist kebab og pizza, (eller noe lignende), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og en gang så spurte Luly meg om jeg hadde unger, vel. 

 

Og en annen gang, (må det vel ha vært), så spurte Luly meg om jeg hadde en kone. 

 

Og da rakk jeg ikke å svare noe, (husker jeg). 

 

For da svarte Bimbo-Cecilie, (som satt i kassa ved siden av), at: 'Erik har en liten kone', (eller noe 

sånt). 

 

Og den tulle-pratinga, til hu Bimbo-Cecilie, den skjønte jeg ikke noe av. 

 

Og jeg syntes kanskje at hu Luly gikk litt nærme, da. 

 

Så jeg sa ikke noe mer. 

 

Jeg prøvde liksom bare å handle noen matvarer der. 

 

Jeg skulle ikke i intervju i avisa, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men det kunne være vanskelig, husker jeg. 

 

For meg, i Rimi. 

 

Å handle mat i de butikkene, som jeg jobba i. 

 

På Rimi Nylænde, så husker jeg at kassadamene, (muligens Munkelia-Ingunn), ble sure, hvis jeg 

ville handle, etter stengetid. 

 



For da kom de jo et minutt seinere hjem. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det ble mest til at jeg ikke handla i de butikkene, som jeg jobba i. 

 

(For de kassadamene, de var noen ganger ganske rare, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at assistent Bimbo-Monika, (må man vel kalle henne), som hadde ansvaret, for å 

bestille frysevarer. 

 

Hu klarte ikke å få frysediskene fulle. 

 

I en del av den ene fryseren, så lå det aldri noen varer, (husker jeg). 

 

Og da klagde assistent Kjetil Prestegarden på meg, siden jeg ikke kjefta, på assistent Bimbo-Monika 

da, (husker jeg). 

 

Men jeg hadde jo så mange andre problemer der, (vil jeg si). 

 

Så om det ikke lå varer, på en liten flekk, i den ene fryseren. 

 

Så var jo ikke det verdens undergang, liksom. 

 

(Tenkte vel jeg, da). 

 

For det var to store frysedisker der, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Siden dette hadde vært et ICA supermarked, da. 

 

Og det siste jeg ville, det var jo at assistent Bimbo-Monika, skulle sykmelde seg, liksom. 

 

Så derfor så gadd jeg ikke å pirke så mye på  henne, borte i fryseavdelingen, da. 

 

Jeg håpa vel på at hu skulle skjønne sånne ting selv. 

 

Og at det skulle gå seg til, borte i fryseavdelingen der, da. 

 

Og jeg kan ikke huske å ha fått noen klager, fra noen kunder, på at fryseavdelingen var dårlig. 

 

Så jeg tror at det stort sett var greit borti der. 

 

Og disse frysediskene, de var stod jo mellom fruktavdelingen og kjølevareavdelingen. 

 

Som var de avdelingene som jeg pleide å jobbe mest i, da. 

 



Så jeg hadde ganske bra oversikt, over fryseavdelingen også, (vil jeg påstå). 

 

Og hvis jeg skal være ærlig, så så vel tørrvareavdelingen ofte mer harry ut enn det 

frysevareavdelingen gjorde. 

 

Selv om det så litt harry ut, at det var tomt, på det samme stedet, i fryseavdelingen, i en lang 

periode, da. 

 

Men det ble bare som noe småtteri, sammenlignet med hvor harry tørrvareavdelingen noen ganger 

så ut, (vil jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Bimbo-Monika, hu var det så vidt, at jeg klarte å få overtalt, til å ta på seg ansvaret, for å ta 

frysevare-bestillingene, da. 

 

(I et ledermøte, må det vel ha vært). 

 

Så jeg ønsket ikke å klage for mye på henne, i begynnelsen, da. 

 

Fordi hu ville helst slippe å ta frysevarebestillingen, husker jeg. 

 

Men når hu jobba som assistent, i Rimi, så mente jeg det, at da var det liksom vanlig å ta Hakon-

bestillinger, da. 

 

Og frysevareavdelingen, måtte vel være en grei start, når det gjaldt å ta Hakon-bestillinga, tenkte 

jeg, da. 

 

Så dette ble liksom som noe slags opplæring, for assistent Bimbo-Monika da, (tenkte jeg). 

 

Jeg tenkte at hvis hu hadde det ansvaret, i et år, eller noe. 

 

Så ville hu få mer selvtillit, da. 

 

Og mer roen på seg, da. 

 

Når det gjaldt å ta Hakon-bestillinga. 

 

(For Hakon-bestillinga, den er egentlig både tørrvarer, kjølevarer og frysevarer. 

 

Og av de tre kategoriene, så er frysevarer enklest å bestille, vil jeg si. 

 

Siden frysevarer har lengst holdbarhetsdato, da. 

 

Ihvertfall mye lenger holdbarhetsdato, enn kjølevarer, som jeg selv begynte med, da jeg skulle lære 

Hakon-bestillinga. 

 

For jeg var jo oste-sjef, på Rimi Nylænde, i 1994. 



 

Og på samme måten, så tenkte jeg at assistent Bimbo-Monika, kunne være frysevare-sjef, på Rimi 

Kalbakken, i år 2000 og 2001, da. 

 

Til hu fikk litt dreisen på frysebestillinga, da. 

 

Og så kunne hu kanskje ha lært kjølevarebestillinga, i år 2002, (eller noe sånt), da. 

 

Når hu var lei av frysevarebestillinga. 

 

Noe sånt). 

 

For å ha ei assistent-dame, i butikken, som ikke klarte å ta Hakon-bestillinger. 

 

Enda hu hadde jobba som assistent, i mange år vel. 

 

Det hørtes veldig rart ut for meg, da. 

 

(For det hadde jeg ikke hørt om i Rimi før, liksom). 

 

Og hu assistent Bimbo-Monika, hu ble jo med på den her ordninga, da. 

 

(Som gikk på at assistent Kjetil Prestegarden skulle bestille tørrvarer. 

 

Assistent Bimbo-Monika skulle bestille frysevarer. 

 

Og jeg skulle bestille kjølevarer). 

 

Men det var bare såvidt at hun ble med på det, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så derfor, så prøvde jeg nok å roe det ned litt, og ikke klage for mye, på assistent Bimbo-Monika, i 

begynnelsen, mens hu hadde det her ansvaret, da. 

 

Jeg prøvde liksom å la henne få litt tid, til å bli varm i trøya, og få roen på seg liksom, da. 

 

Og det var jo også mange andre problemer i butikken, som var mye større, enn dette 'bimbo-

bestillings-problemet' da, (vil jeg si, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var kanskje fordi at Bimbo-Cecilie hadde kritisert meg, fordi at jeg hadde så mange ekstra 

rutiner, som de andre lederne, på Rimi Kalbakken, ikke hadde. 

 

At jeg til slutt bestemte meg for å la en sjef, i vekter-firmaet, (var det vel), som Rimi samarbeidet 

med. 

 



Få komme på et personalmøte, på Rimi Kalbakken, og informere generelt, om sikkerhet i butikk, 

da. 

 

For da forklarte vel han vekterfirmasjefen det, at det var viktig å følge kassererne, til tellerommet 

osv., da. 

 

For å sikre mot ran av kassaoppgjøret, da. 

 

(Som ofte kunne være opp mot 50.000 kroner, osv). 

 

Så han vekterfirma-sjefen han informerte mye, om sikkerhet i butikk, da. 

 

For jeg hadde fått kritikk av distriktsjef Anne Neteland, for hvordan jeg gjennomførte 

personalmøtene, da. 

 

Så jeg tenkte at jeg kunne jo prøve å få til noe ekstra, på et personalmøte, da. 

 

Og da stilte Rimi's vekterfirma opp, da. 

 

Så det var bra service, må jeg si. 

 

For jeg hadde jo jobba, på Rimi Nylænde. 

 

Hvor det hadde vært veldig mange ran. 

 

Så jeg hadde vel kanskje mer fokus, på sikkerhet, enn de andre, som jobba, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Men når han vekterfirma-sjefen, forklarte mer, om sikkerhet i butikk. 

 

Så skjønte kanskje medarbeiderne, på Rimi Kalbakken, mer om hvorfor jeg gjorde det sånn og sånn, 

da. 

 

Under det daglige arbeidet, i butikken. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på det samme personalmøtet. 

 

Så var det meningen, at assistent Kjetil Prestegarden, skulle holde foredrag, om noe greier. 

 

Men assistent Kjetil Prestegarden, han trakk seg, i siste sekund, da. 

 

Så det var ikke bare assistent Bimbo-Monika, som var bekymra, av lederne, på Rimi Kalbakken. 

 

(Når hu skulle bestille Hakon-varer, osv). 

 



Assistent Kjetil Prestegarden, han var visst også bekymra, når han skulle holde foredrag, på 

personalmøtet, da. 

 

(Så han hadde kanskje nerveproblemer. 

 

Det er mulig. 

 

Et eller annet var det nok, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 99: Tante Ellen sin femtiårsdag 

 

Sommeren 2001, så var det ned til Nevlunghavn igjen, for tante Ellen sin femtiårsdag. 

 

Jeg henta Pia og Daniel, i Tromsøgata, (med den svarte Sierra-en min). 

 

Og så kjørte jeg til Aker Brygge, for å hente Axel, som hadde kommet hjem fra Spania. 

 

Og som hadde vært hos Barbie-Heidi, som hadde fått seg en leilighet, på Aker Brygge, (av faren 

sin, eller noe sånt, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Like etter at han hadde satt seg inn i passasjersetet, (var det vel), så begynte Axel å babla om det. 

 

At han hadde begynt å fått viker han og, (som meg), så nå var det 'førstemann til månen', (som han 

sa). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var også sånn forresten, høsten 1998, like etter at jeg hadde begynt som butikksjef, på Rimi 

Nylænde. 

 

At David Hjort, (må det vel ha vært), dro meg med på Burger King, i Grensen. 

 

Og der satt Jan-ern, (fra Rimi Nylænde), hvor jeg nettopp hadde begynt som butikksjef, da. 

 

Og da husker jeg det, at jeg overhørte det, at Jan-ern baksnakka meg, ovenfor kameratene sine, da. 

 

Og at han nærmest var i sjokk, siden han mente det, at jeg hadde begynt å miste håret, da. 

 

(Men det er mulig at det bare så ut som at jeg begynte å miste håret. 

 

Siden at jeg så bleik ut. 

 

Siden jeg hadde blitt dratt med til Storefjell, den første uka, som butikksjef. 

 

Og siden jeg på Storefjell fikk en telefon, fra Pia, om at mora vår hadde fått kreft. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så etter det her, så dro jeg på Bentsebrugata Legesenter. 

 

(Som Cecilie Hyde, fra Svelvik, hadde anbefalt i sin tid. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og fikk først noe spray, og så noen piller, mot hårtap, da. 

 

For jeg fikk litt komplekser, (må man vel kalle det), av å bli baksnakka sånn her, da. 

 

Ihvertfall så ble det som en distraksjon da, for karrieren min. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg satt liksom i mine egne tanker da, på E-18. 

 

Og tenkte vel på hårtap og problemene mine på jobben kanskje, i de siste månedene. 

 

Så da jeg så at jeg nesten hadde kjørt forbi avkjøringa, til Statoil-stasjonen, på Billingstad. 

 

(Hvor David Hjort hadde bodd, ikke så lenge før det her). 

 

Så kjørte jeg likevel inn til den bensinstasjonen, da. 

 

Med alt for høy fart, da. 

 



Så da måtte jeg pumpebremse, en god del ganger, for å unngå å kræsje, på veien fram til 

bensinstasjonen der, da. 

 

Men det gikk greit, da. 

 

 

Selv om Pia vel våkna opp, husker jeg, da jeg nesten glemte avkjøringa. 

 

Og smilte og sa en halv setning, vel. 

 

Om at dette var som noe action, eller noe sånt. 

 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For det var liksom en tradisjon, at Pia, Axel og jeg, kjørte innom Statoil-stasjonen på Billingstad. 

 

Når vi skulle besøke våre slektninger, i Larviks-området, da. 

 

Ihvertfall så hadde vi stoppa der to gangen, når vi skulle besøke onkel Martin, i Kvelde. 

 

(Året før, da). 

 

For jeg hadde jo den vanen, at jeg pleide å stå opp seint. 

 

Så jeg pleide ikke å smøre meg noen kjedelige brødskiver, til frokost. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så jeg pleide heller å kjøpe meg en baguette, med reker, (eller noe sånt), da. 

 

Når vi kom til Statoil-stasjonen ved Billingstad der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så kom vi fram til bestemor Ingeborg, i Skoleveien, i Nevlunghavn, uten noen fler 

problemer, vel. 

 

Og jeg husker at jeg kjørte bilen sakte derfra, og ned til biblioteket, (den gamle skolebygningen), i 

Skoleveien, der. 

 

Mens Axel, Pia og Daniel gikk nedover Skoleveien, ikke så langt unna bilen, vel. 



 

For middagsselskapet, det skulle være, i den gamle skolebygningen der, da. 

 

Og vi skulle også ligge over der, da. 

 

Så det passa best, at bilen min stod utafor det gamle biblioteket der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rahel var også der, og 'babla' om at hu hadde spilt inn noen kortfilmer, vel. 

 

Og jeg sa det, at jeg regna med å se henne, i oppfølgeren til den tyske filmen, (som jeg hadde sett på 

Canal +, (var det vel, siden jeg hadde kjøpt meg en parabolantenne, for noen av de pengene jeg 

fikk, etter at mora mi døde), nemlig 'Run Lola Run'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Rahel hadde med seg en 'haug' med tyske venner, som hu forklarte hvem jeg var til, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og noen norske damer kikka på Axel og meg, mens de gikk forbi oss, oppover Skoleveien, vel. 

 

Og jeg mener at jeg overhørte det, at Pia sa til noen. 

 

At Axel og jeg var så attraktive, at sånne fine damer så på oss, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Pia, ville at jeg, skulle fikse et bord, som bestemor Ingeborg hadde. 

 

Dette var et rundt bord, som jeg seinere har lurt på, om bestemor Ingeborg hadde arvet, etter Magna 

og  Holger Adeler. 

 

(Noe sånt). 

 

Bordplaten hadde løsnet, fra en rund stolpe, som var det eneste beinet, som dette bordet hadde. 

 

Og tuppen av stolpen, den var liksom litt spisset, (husker jeg, at jeg syntes). 

 



Og det var noe rødt, som var nesten som blod, på den øverste delen, av den stolpen da, (husker jeg). 

 

Så jeg har seinere lurt på om mora mi ble inpalert, på denne stolpen. 

 

Og at blodet stammet derfra. 

 

Og at det var derfor, at mora mi så femti år eldre ut, enn det hu var, etter at hu hadde dødd, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Hvem vet. 

 

Men dette tenkte jeg ikke på, på den her tida. 

 

Så jeg bare festa bordplata på den stolpen, da. 

 

Ved hjelp av noe verktøy, som enten Pia eller bestemor Ingeborg hadde der, vel. 

 

(Selv om bordet ble litt sjanglete, vel. 

 

For jeg ble kanskje litt kvalm, av det her blodet, (eller hva det var), som var på den her stolpen, da. 

 

Noe sånt). 

 

Før Pia og jeg dro ned igjen til de andre, ved biblioteket der da, (må det vel ha vært). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg kjørte og gikk mellom eldreboligen til bestemor Ingeborg og det gamle biblioteket. 

 

(Som lå cirka hundre meter fra hverandre, kanskje). 

 

Så husker jeg det, at jeg la merke til det, at en kar, dreiv og bygde et nytt hus, (eller om han bygde 

på det gamle), i Skoleveien der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og middagen, den var i kjelleren, i den gamle skolebygningen der, da. 

 

Og vi satt i det rommet, som var nærmest fjorden, (eller havna da), husker jeg. 

 

Og der var det vel fire-fem bord, vel. 



 

Som det satt fem-seks mennesker rundt, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Det var en del Nevlunghavn-folk men også tante Ellen sine bekjente, innen Steiner-skolen, fra Moss 

og sånn, vel. 

 

Og også Rahel sine tyske skuespiller-venner, da. 

 

Og mens Pia, Daniel, Axel og meg, satt ved det samme bordet der. 

 

Så kom onkel Martin plutselig inn der da, husker jeg. 

 

Og da sa jeg hei til Martin da, husker jeg. 

 

(Som vi jo hadde besøkt, i Kvelde, et par ganger, året før). 

 

Og Martin satt seg ned, ved det samme bordet, som oss, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Til middag, så var det stekt ørret med agurksalat, mener jeg ganske klart å huske, (som jeg skal 

komme tilbake til). 

 

Og dette selskapet, det var også bestemor Ingeborg sin 89-års dag da, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

Og det var vel egentlig derfor at jeg dro dit, tror jeg. 

 

Fordi at Pia hadde sagt at bestemor Ingeborg hadde bursdag, vel. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter middagen, så gikk hele selskapet bort til en strand, bort mot Mølen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg husker at noen lokale folk, reagerte på at det ble skrytt så mye av Rahel, da. 

 

Siden at hu hadde gått på skuespillerskole, i Berlin, da. 

 



For den og den Nevlunghavn-dama, hu hadde jo gått på skuespillerskole, i Oslo, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hele selskapet, gikk bort til en vik, (eller en strand), som lå cirka en kilometer å gå, (gjennom 

skogen), fra Skoleveien, da. 

 

Og på veien, fra huset til bestemor Ingeborg og 'tante Ellen-stranda', så gikk vi forbi en ganske kjent 

hytte, som er formet som en ufo da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi gikk på den stien, gjennom skogen, så husker jeg at Axel 'babla' om, (til noen), om at 'vi 

har vin'. 

 

Men det var egentlig min vin, da. 

 

Jeg hadde tatt med meg noen øl, som jeg hadde hatt i kjøleskapet. 

 

Og noe vin, som jeg hadde fått av Ove. 

 

Som de hadde laget, ute i Son, da. 

 

Og tappet på noen saftflasker, (eller noe sånt), da. 

 

For Axel hadde ikke tatt med seg noe å drikke. 

 

Og ikke Pia heller, vel. 

 

Og Rahel sine tyske guttevenner. 

 

(Som vel var homo, mener jeg at tante Ellen sa). 

 

De var veldig uhøflige, da. 

 

For plutselig så kom de ned fra et fjell, på tante Ellen-stranda. 

 

Og tagg til seg hver sin øl, fra meg, da. 

 

Og Axel drakk opp 'Ove-vinen' min, da. 

 

(Som Ove hadde gitt meg 3-4 flasker av, vel. 



 

Og som jeg hadde hatt stående i barskap-hylla mi, da. 

 

Siden Ove hadde pleid å få bomme noen flasker av Rimi sin julegave-vin, fra meg, da. 

 

Den vinen som Rimi-Hagen hadde bestilt, for å selge i butikkene, men som han istedet ga i 

julegave, til de ansatte, (siden det likevel ikke ble lov, å selge vin, i butikkene, i Norge). 

 

På slutten av 90-tallet). 

 

Og disse tyske skuespiller-guttene. 

 

De hadde visst også campet lenge i bestemor Ingeborg sin hage. 

 

Og spist opp all maten hennes, og sånn, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Oppå det 'tyskerhomo-fjellet', så ble det etterhvert underholdning, husker jeg. 

 

Tante Ellen spilte Mor Åse, (må det vel ha vært), og sa 'Peer du lyver', (mener jeg å huske). 

 

Mens at en tysk homsegutt løp over fjellet der, som bukken eller Peer, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Rahel og noen andre unge, tyske damer. 

 

De sang sangen 'My Boy Lollipop', (og sånn), da. 

 

På en ganske proff måte, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg prøvde å prate med Sophia Legind, (Rahel sin danske venninne, som hadde vært 

på besøk hos bestemor Ingeborg, den sommerferien, i Stavern, som jeg fikk et kyss av Hege 

Furfjord, sommeren 1990, vel). 

 

Og hennes foreldre, da. 

 

(Som vel alle tre, var innen Steinerskole-miljøet, tror jeg. 

 



Og som forresten inviterte Axel og meg, til Nord-Jylland, vel. 

 

Ikke for å feriere, men for å jobbe med å bygge på deres feriehus der, eller noe sånt. 

 

Noe sånt). 

 

Men akkurat da jeg skulle prate med Sophia Legind, så begynte Daniel å forstyrre meg, (husker 

jeg). 

 

På en irriterende måte, da. 

 

Så Pia passet ikke på Daniel, må man vel si. 

 

(Hvis ikke det var Pia som hadde bedt Daniel om å tulle med meg, da. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden Axel drakk opp all Ove-vinen min. 

 

Og siden de tyske homsene snylta øl av meg. 

 

Så gikk jeg ganske tidlig tom for alkohol, da. 

 

Men da ga Rahel meg en flaske Martini, som hu hadde kjøpt på flyet, (eller noe). 

 

(Av en eller annen grunn, da). 

 

Så da fikk jeg mer å drikke, på tante Ellen-stranda der, da. 

 

Men det skulle kanskje bare mangle, siden at de tyske homsevennene, til Rahel, hadde rappa øl av 

meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg prøvde å få litt kontakt, med de tyske 'sigøyner-vennene', til Rahel, da. 

 

Litt seinere, utpå kvelden der. 

 

Og jeg spurte de, (som satt i en gruppe, for seg, ikke så langt unna der Pia, Axel og jeg satt vel), om 

de hadde hørt om et tysk band, (som jeg hadde hørt på MTV, det året jeg leide et rom, av Arne og 

Mette, i Høybråtenveien der). 

 



Som het Fantastischen Vier. 

 

Og en sang som het 'Tag am Meer', da. 

 

Og den sangen, den hadde de hørt, da. 

 

Og jeg spurte om 'meer' betydde elv da, husker jeg, 

 

(På engelsk, da). 

 

Men det betydde visst hav, da. 

 

Svarte en tysk sigøyner-jente der, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien tilbake til biblioteket der, så var jeg rimelig full, husker jeg. 

 

Og det var mørkt, da. 

 

Og vi gikk på en sti der, da. 

 

Midt i skogen. 

 

Uten lys. 

 

Så det var litt spesielt, husker jeg. 

 

Jeg husker at jeg prata såvidt med Rahel, vel. 

 

Som lå over inne hos bestemor Ingeborg, vel. 

 

Mens Pia, Daniel og jeg, vi skulle ligge, inne i biblioteket der, da. 

 

(Som tante Ellen hadde leid, vel). 

 

Men hvor Axel ble av, det vet jeg ikke. 

 

Han forsvant bare plutselig. 

 

(Sa han lå kanskje og knulla, et eller annet sted, med Rahel eller Sophia Legind eller en av de tyske 

sigøynerjentene. 

 

Hva vet jeg). 

 

Og han dukket ikke opp igjen, før dagen etter, da. 



 

Og da ville han bare bli kjørt, til Larvik togstasjon da, husker jeg. 

 

Og jeg hadde drukket så mye, kvelden før, så jeg ville vente litt, før jeg kjørte da, (husker jeg). 

 

Og da spurte tante Ellen, om hu kunne låne bilen min, da. 

 

For å kjøre Axel til Larvik, da. 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

Og tante Ellen syntes vel at bilen min, (Sierra-en), var grei å kjøre da, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom til biblioteket, så var det redd opp til Pia, Daniel og meg, like ved kjøkkenet der da, 

(husker jeg). 

 

Og jeg syntes at det bråkte så mye, fra et kjøleskap, på kjøkkenet der. 

 

Så jeg dyttet det kjøleskapet, inn i det rommet, hvor vi hadde spist middag da, (husker jeg). 

 

Sånn at laken fra agurksalaten, rant ut på gulvet, vel. 

 

(Etter at Pia og Daniel hadde sovnet, vel). 

 

Og dagen etter, så hadde jeg en diger buse, i nesa, husker jeg. 

 

Og jeg tulla litt med Daniel. 

 

(Som var litt innpåsliten, kanskje). 

 

Og viste han busa, (som jeg hadde funnet i nesa mi), og spurte om han ville ha den, da. 

 

Men det ville han ikke, da. 

 

Og da, så var det en dansk familie, (eller noe), som satt og spiste, rett utafor biblioteket der. 

 

(Og som så på at jeg tulla med den busa, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og de hadde kommet fram, litt for seint, dagen før, (var det vel). 

 

Så de hadde ikke fått blitt med på middagen, da. 

 

Og de hadde heller ikke funnet fram, til tante Ellen-stranda der, da. 



 

Noe Pia lo av vel, like etter at vi hadde gått i mørket, på den stien der, da. 

 

Og etterhvert, når jeg hadde fått tatt meg en dusj, i bibliotek-bygningen der, og blitt litt mer edru, 

da. 

 

Så kjørte jeg vel, med Pia og Daniel, tilbake igjen til Oslo, tror jeg. 

 

For jeg kan ikke huske, at det var så mye mer som skjedde, under det her besøket, da. 

 

(Hvis jeg husker det, riktig). 

 

Og det er forresten mulig, at den gangen som foreldrene til Sophia Legind, inviterte Axel og meg, til 

å jobbe, på sommerhuset deres, i Danmark. 

 

Det kan også ha vært den neste sommeren. 

 

Nemlig sommeren 2002, da jeg nettopp hadde slutta, som butikksjef i Rimi, for å begynne å studere, 

på en bachelor IT-grad, ved HiO IU, høsten 2002. 

 

For sommeren 2002, så var det bestemor Ingeborg sin 90-årsdag da, som ble feiret, i Guvika, igjen. 

 

(På samme måte som på hennes 80- og 85- årsdag, da). 

 

Så det kan også ha vært da, som foreldrene til Sophia Legind, inviterte Axel og meg, til å jobbe, på 

deres feriehus, i Danmark, da. 

 

Det er mulig. 

 

Det husker jeg ikke helt, nøyaktig. 

 

(Men det må vel ha vært enten sommeren 2001 eller sommeren 2002, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 100: Mer fra Rimi Kalbakken 

 

Det var forresten sånn, husker jeg. 



 

Da jeg begynte som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

At den kassaporten, som var nærmest kontoret, den var alt for kort, da. 

 

Så jeg fikk Legra, (eller hvem det var), til å komme å bytte ut den kassaporten, da. 

 

For ellers, så kunne jo butikktyver bare gå rett ut, gjennom den kassa, da. 

 

Og på Matland/OBS Triaden, (hvor jeg jobba, fra 1990 til 1992), så var det forresten sånn, at vi satt 

handlevogner, (som hadde en kjetting, som var festet til mellom to kasser vel, tredd gjennom seg), 

mellom de kassene, som ikke var i bruk, da. 

 

(Ihvertfall i en periode. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så på Rimi Kalbakken, så burde vel ihvertfall kassaportene være lange nok, da. 

 

(Mente ihvertfall jeg, da). 

 

Sånn at butikktyvene ihvertfall måtte åpne den kassaporten, før de kunne komme seg ut av 

butikken, med tyvegodset, da. 

 

(Og ikke bare gå rett forbi den, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i forbindelse med at jeg viste distriktsjef Anne Neteland, at den kassaporten, som var der fra før, 

var for kort, da. 

 

Så måtte jeg liksom dra i den kassaporten, da. 

 

For å få forklart det her, for distriktsjef Anne Neteland, da. 

 

Og da tok visst hu dette som en slags seksuell invitt, (eller noe sånt), da. 

 

Og begynte å smile og flørte og være harry, da. 

 

Og hu ble liksom kåt og lysten da, (eller noe lignende), må man vel si. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Og distriktsjef Anne Neteland, hu begynte liksom å komme med noen slags hentydninger, til at jeg 

flørta, med henne, (eller noe sånt), da. 

 

Når jeg bare prøvde å fikse noen problemer med sikkerheten, som jeg fant, i butikken der, da. 

 



For det var vel ikke rart, at de hadde mye svinn, i den her butikken, hvis butikktyvene bare kunne gå 

rett forbi den ene kassaporten, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så man kan si det sånn, at de ansvarlige, for Rimi Kalbakken. 

 

(Nemlig tidligere butikksjef Kenneth, distriktsjef Anne Neteland, sikkerhetsansvarlig Boye og 

regionsjef Jon Bekkevoll). 

 

De var en gjeng med klovner, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Siden de hadde hatt en kassaport der, som var for kort, i år og dag, da. 

 

Og jeg så dette, en av de første dagene, som jeg jobba der da, (eller noe sånt), da. 

 

Så da kan man si at de nevnta folka, ikke har noe i en butikk å gjøre da, (kan man vel kanskje si). 

 

Man kan vel sette spørsmålstegn ved det, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg dreit meg ut litt, på Rimi Kalbakken, (må man vel si). 

 

For Rimi Kalbakken hadde jo noen lignende tre-fruktdisker, av den som vi hadde fått, på senhøsten 

1998, på Rimi Nylænde. 

 

Bortsett fra at Rimi Kalbakken hadde to sånne disker, da. 

 

På Rimi Nylænde så hadde vi en disk, med frukt på den ene sida og grønnsaker på den andre sida, 

da. 

 

Mens på Rimi Kalbakken, så hadde dem to disker, (som var cirka like store, som den ene disken, 

som vi hadde, på Rimi Nylænde vel), og de brukte den ene disken til frukt og den andre til 

grønnsaker, da. 

 

Og på Rimi Nylænde, så hadde jeg et sånt eget-utviklet system, at jeg bare brukte de laveste grønne 

IFCO-kassene, i hele disken. 

 

(De grønne IFCO-kassene som var cirka på størrelse med de blå sjampinjong-kassene, da). 

 

Og at disse var bygget opp, med noen sammenslåtte IFCO-kasser under, da. 



 

Så på Rimi Nylænde, så tok vi all frukta ut av original-emballasjen, da. 

 

Og la frukta i noen grønne IFCO-kasser, (som hadde veldig lav bunn), da. 

 

Sånn at det ikke skulle ligge så mye frukt, å råtne, i disken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Kalbakken. 

 

Så var det sånn, at Aziza dukka opp der, tidlig hver mandag, vel. 

 

Og vaska fruktdiskene, da. 

 

Så det første vi måtte gjøre hver mandag. 

 

Det var å bygge opp fruktdisken igjen, da. 

 

Og jeg ble jo stressa av det her. 

 

For jeg var vant til et annet system, enn det de hadde, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så jeg skjønte ikke hvordan man skulle bygge opp de kassene, for å få toppen av kassene, like høye, 

da. 

 

(Eller, jeg tenkte vel ikke så langt, engang). 

 

For på Rimi Kalbakken, så pleide de ikke å gjøre det sånn, som på Rimi Nylænde, hvor vi la all 

frukta oppi de laveste frukt-kassene, da. 

 

Men på Rimi Kalbakken, så bygde de opp disken, ved å legge et forskjellig antall, av sammenslåtte 

IFCO-kasser, (som også var av forskjellig størrelse), under frukta, da. 

 

Og jeg som butikksjef, jeg hadde ansvaret for å bestemme hvor frukta skulle ligge, i fruktdisken, da. 

 

(Og å variere dette i takt med sesongene osv., da). 

 

Men jeg var ikke vant til å bygge opp disken, på samme måte, som på Rimi Kalbakken, da. 

 

Men fremsiden av disken, den la jeg alltid opp sånn. 

 

(Så godt som alltid, ihvertfall). 

 

At det lå for eksempel to kasser med røde epler, til venstre, da. 

 

Og så to kasser med gule epler, i midten. 

 



Og så to kasser appelsiner, til høyre. 

 

(Noe sånt). 

 

Bare for å ta et eksempel, da. 

 

Og disse kassene, de var av samme størrelse, da. 

 

Så da ble det ikke så komplisert, å få toppen av de eskene, like høye, da. 

 

Men på baksida av disken, så måtte jeg bruke noen små esker også, da. 

 

(Til for eksempel plommer eller sitroner, da). 

 

I 'hovedetasjen', av disken, da. 

 

Og da skjønte jeg ikke helt hvordan jeg skulle bruke de IFCO-kassene, for å få samme høyde, på 

toppen av eskene, da. 

 

For jeg var så vant med det systemet jeg hadde oppfunnet, på Rimi Nylænde, da. 

 

Og jeg var så trøtt på mandags-morgenene, (siden jeg var b-menneske), da. 

 

Så jeg hadde nok med å holde meg våken, omtrent. 

 

Så baksida av fruktdisken min, den pleide noen ganger å se litt harry ut, da. 

 

Og det hadde liksom Norgesfrukt fått klage på, da. 

 

Var det noen som sa. 

 

Men det hadde ikke jeg fått noe klage på, ihvertfall. 

 

Men assistent Kjetil Prestegarden, han ringte Norgesfrukt, da. 

 

Og klagde på at jeg ikke bygde opp disken, helt nøyaktig, da. 

 

Sånn som de pleide å gjøre, på Rimi Kalbakken. 

 

Og da dukka det opp en Norgesfrukt-konsulent der. 

 

Som forklarte meg hvordan jeg skulle bruke de grønne IFCO-kassene, da. 

 

For å få samme høyde, på toppen, av fruktkassene. 

 

På baksida av fruktdisken, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Men det var jo bare baksida av fruktdisken. 

 

Så at det skulle være så viktig, det skjønte ikke jeg men. 

 

(Men det var kanskje noen andre som skjønte det). 



 

For jeg prioriterte jo forsiden av disken. 

 

Siden det var den siden, som kundene så, når de kom inn i butikken, da. 

 

Og fruktsalget hadde vel ikke gått noe ned, etter at jeg begynte som butikksjef der, (sånn som jeg 

husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hvis vi skulle fått ned svinnet, i frukta der. 

 

Så kunne vi kanskje gjort det, som på Rimi Nylænde. 

 

Nemlig at vi kunne ha lagt all frukta, over i bare den laveste typen, av grønne IFCO-kasser, da. 

 

Men så langt kom jeg ikke, på Rimi Kalbakken, at jeg turte å foreslå det. 

 

For jeg fikk jo han assistent Kjetil Prestegarden i strupen, fra dag en der, så. 

 

(Må man vel si). 

 

Men det her var litt flaut da, må jeg innrømme. 

 

Da han Norgesfrukt-konsulenten dukka opp der. 

 

For å forklare meg om hvordan de her fruktdiskene vanligvis ble bygget opp, da. 

 

For det var det ingen som forklarte meg, da vi fikk ny, lignende fruktdisk, på Rimi Nylænde, like 

før jul, i 1998, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på Rimi Kalbakken. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 101: Enda mer fra Rimi Kalbakken 



 

Det var også sånn, på den tida, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

At de noen ganger hadde problemer, med å få tak i noen til å jobbe ledervakter, på Rimi Ammerud, 

som var en stasjon nærmere Stovner, langs Linje 5, enn Kalbakken, da. 

 

Så distriktssjef Anne Neteland, hu spurte meg en gang, om jeg kunne jobbe en seinvakt, (var det 

vel), på Rimi Ammerud, da. 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

Så jeg jobba en vakt, som leder, også på Rimi Ammerud, da. 

 

Mens jeg først dreiv og jobba, i Groruddalen der, liksom. 

 

Selv om Rimi Ammerud var en veldig stille butikk, siden det lå en veldrevet Rema, rett over veien, 

for Rimi Ammerud, da. 

 

Så Rimi Ammerud, den butikken hadde vel enda færre kunder, (hvis jeg husker det riktig), enn det 

Rimi Nylænde, (hvor jeg jobba som butikksjef, før jeg begynte på Kalbakken), hadde. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn forresten, at assistent Kjetil Prestegarden, (på Rimi Kalbakken), han sa en gang 

til meg det, (utenom sammenhengen, må man vel si). 

 

At han som jobba som butikksjef, på Rema Ammerud, på den her tida. 

 

Han hadde slitt ut tre assistenter, på så og så kort tid, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg jobba som butikksjef, i Rimi, så hendte det også et par ganger, at David Hjort, (fra Rimi 

Bjørndal), spurte meg, om jeg kunne jobbe ledervakter, for han, i de butikkene han jobbet som 

assistent i, da. 

 

Så jeg jobba en ledervakt, for David Hjort, på Rimi Ljabru, (husker jeg). 

 

I 1999, (må det vel ha vært). 

 

(Mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde). 

 

Og da husker jeg at jeg kjørte innom, og henta David Hjort sin samboer, Linn Korneliussen, på 

Rimi Nylænde, da. 



 

For de stengte på omtrent den samme tida, da. 

 

Og kjørte henne ut til Billingstad, hvor David Hjort og Linn Korneliussen bodde, på den her tida. 

 

Og da reagerte Nordstrand-Hilde, (mener jeg å huske). 

 

Til hu hørte at Linn Korneliussen var sammen med David Hjort, vel. 

 

For Norstrand-Hilde, hu mente vel det, at Linn Korneliussen var ung for meg kanskje, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg hadde jo som policy å ikke blande business og pleasure, for mye. 

 

Så jeg prøvde å holde labbene unna de kassadamene, som jobba, i den samme butikken som meg 

da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på den tida, som jeg slutta, på Rimi Kalbakken. 

 

(Altså rundt mai 2001). 

 

Så jobba jeg enda en ledervakt, for David Hjort, (husker jeg). 

 

Og David Hjort, han hadde da begynt, som assistent, på Rimi Karlsrud, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo jobba et par ledervakter, på Rimi Karlsrud tidligere, (som jeg har skrevet om, i 

denne boken og Min Bok 4, vel). 

 

Men likevel så fikk jeg mye kjeft da, husker jeg. 

 

Fra David Hjort, da. 

 

Etter å ha jobba den seinvakta for han, på Rimi Karlsrud, våren 2001, da. 

 

For lageret hadde visst sett så fælt ut, da. 

 

Hadde David Hjort sin svenske sjef sagt, vel. 

 

Men jeg hadde jo jobba et par ledervakter, på Rimi Karlsrud, da hu Cille, var butikksjef der. 

 

Og da hadde jeg ikke fått noen klager. 

 

Og det lageret på Rimi Karlsrud, det var jo ikke så stort heller. 

 

Så det var vel litt begrenset hvor jævlig det var mulig å få det lageret til å se ut, vel. 



 

Så hva de Rimi Karlsrud-folka egentlig klagde på, det skjønte jeg vel egentlig ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg har skrevet en del, om distriktsjef Anne Neteland, i de siste kapitlene, av denne boken. 

 

Så har jeg kommet på noe fra Mellomhagen, hvor jeg bodde, (sammen med mora mi og dem), fra 

1976 til 1978, (som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og der var det sånn, (husker jeg), at noen jenter, (på min alder vel), i Mellomhagen. 

 

De pleide å synge en sånn klappelek-sang, (heter det vel). 

 

Og den gikk sånn her da: 

 

'Anne Liane. 

 

Anne merci my darling. 

 

Clap for you. 

 

Clap for me.'. 

 

Osv. 

 

Så sånn kan det gå, når man skriver om jobbinga si, som butikksjef, osv. 

 

Og har hatt en distriktsjef som heter noe med Anne. 

 

Da kan det noen ganger hende at man får flashback osv., har jeg funnet ut. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 102: Mer fra distriktsjef Anne Neteland 

 

En dag, våren 2001, så kommer pluteslig distriktsjef Anne Neteland, bort til meg, i fruktavdelingen, 

på Rimi Kalbakken. 

 

Også sier hun det, at det har vært problemer så lenge, på Rimi Kalbakken. 

 

At enten så må jeg slutte, ellers så må alle de andre medarbeiderne slutte. 

 

For jeg var så upopulær, som butikksjef da, (mente Anne Neteland). 

 

Og på den her tida, så var jeg så utslitt, av å prøve å holde standarden oppe, (som den eneste som 

hadde jobba noe særlig lenge, i matbutikk vel), på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så da distriktsjef Anne Neteland fortalte meg det. 

 

At distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde tilbudt meg, å begynne som ny butikksjef, på Rimi 

Langhus. 

 

Og distriktsjef Anne Neteland, hu sa også det, at hu tilbydde meg å begynne som ny butikksjef, på 

Rimi Ammerud. 

 

(Men at dette var en liten butikk, da). 

 

Men Rimi Langhus-jobben. 

 

Det var jo akkurat det jeg hadde sett eter, som en mulighet, for å roe det litt ned, og komme meg ut 

av Rimi. 

 

(Tenkte jeg). 

 

Og jeg var jo så lei av å ha distriktsjef Anne Neteland, som distriktsjef. 

 

Etter alt det tullet med at jeg ikke fikk lov å gå med de teipdispenserne, i lomma, for å rydde opp 

'Kjetil Prestegarden-plakater'. 

 

Så jeg var veldig lei av å bli detaljstyrt da, (for å si det sånn). 

 

Men dette sa jeg ikke rett ut. 

 

Jeg bare gjentok det som distriktsjef Anne Neteland hadde sagt, om at Rimi Ammerud, det ble nok 

en for liten butikk. 

 

Også så jeg at det var greit. 

 

Hvis det var så ille, at alle de andre medarbeiderne, på Rimi Kalbakken, eventuelt måtte ha sluttet. 

 

Så jenket heller jeg meg. 

 

For jeg ville ikke lage noen kjempestore problemer, for Rimi, liksom. 

 

Og så sa jeg at det var greit å begynne som ny butikksjef, på Rimi Langhus, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Distriktsjef Anne Neteland, hu maste også på meg, på en meningsløs måte, (vil jeg si), mens jeg 

jobba som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Om at jeg måtte få ned lønnskostnadene. 

 

Jeg måtte finne noen å kutte timer på, da. 

 

Men den eneste som jobba mer enn kontrakten tilsa. 

 

Det var Simone, ei kassadame i 50-åra, fra Nederland, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg gjorde som distriktsjef Anne Neteland sa, da. 

 

Og tok en prat med Simone, inne på tellerommet, (var det vel), en dag, da. 

 

Om at hu skulle begynne en time eller to seinere, to eller tre dager i uka, da. 

 

(For å få ned lønnskostnadene, da). 

 

Og det sa Simone at var greit, (husker jeg). 

 

Men så kom hu tilbake på jobben, noen dager seinere. 

 

Og da hadde hadde hu klagd til assistentene mine, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Og sagt at hu ikke ville ha færre timer likevel. 

 

Så hu måtte få begynne klokka ni likevel, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da klagde også distriktsjef Anne Neteland på meg, (husker jeg). 

 

For Simone hadde visst vært utsatt for så mye endringer når det gjaldt arbeidstidene, tidligere. 

 

Og det visste jo ikke jeg noe om. 

 

(Men noen må vel ha pekt litt på Simone, tror jeg). 

 

Men da skulle jeg ha spurt assistent Kjetil Prestegarden, sa distriktsjef Anne Neteland. 

 



Men jeg kunne jo ikke fordra hverken assistent Kjetil Prestegarden eller distriktsjef Anne Neteland. 

 

Og de fleste var jo på faste heltidskontrakter, i den butikken, uansett. 

 

Så det var ikke så mange stedet å spare, egentlig. 

 

(Sånn som jeg kunne se det, ihvertfall). 

 

Problemet var vel at regionsjef Jon Bekkevoll og distriktsjef Anne Neteland ikke var enige om 

hvordan Rimi Kalbakken skulle drives. 

 

Regionsjef Jon Bekkevoll hadde visst sagt at Rimi Kalbakken liksom skulle ha for høy lønnsprosent 

og mye svinn, da. 

 

For Rimi Kalbakken skulle liksom 'ta Meny', da. 

 

(Hadde regionsjef Jon Bekkevoll sagt ifølge assistent Kjetil Prestegarden, ihvertfall). 

 

Og Rimi Kalbakken hadde jo også en ferskvareansvarlig, som jobba heltid, i ferskvaren, (nemlig 

Carolina), da. 

 

Og det hadde jo vanligvis ikke Rimi-butikker. 

 

Så det var kanskje ikke så rart at det var en høy lønnsprosent der da, for å si det sånn. 

 

Rimi Kalbakken var jo en spesiell butikk, siden den skulle 'ta Meny'. 

 

Så den burde vel da vært lagt under regionsjefen, mener jeg. 

 

Men distriktsjef Anne Neteland, hu lot som at Rimi Kalbakken var en vanlig Rimi da, virka det 

som. 

 

Og jeg ble liksom skvisa mellom agendaen til regionsjef Jon Bekkevoll, og agendaen til distriktsjef 

Anne Neteland, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men distriktsjef PØF, han hadde jo programmert meg, før jeg begynte på Rimi Kalbakken. 

 

Så det var derfor jeg kom så feil ut der. 

 

Så det var omtrent umulig for meg, å ta inn det igjen, da. 

 

Samtidig med at distriktssjef Anne Neteland, hu detaljstyrte meg når det gjaldt hvordan jeg skulle 

lede butikken, og hvordan teip jeg skulle bruke, for å henge opp plakater, osv. 

 

Så det var egentlig bare surr der, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og distriktsjef Anne Neteland, hu sa jo det, at hu kjente assistent Kjetil Prestegarden, fra før. 

 

Så hu 'høre på Kjetil'. 

 

(Og ikke på meg, da). 

 

Så hu umyndiggjorde jo på en måte meg der, som butikksjef, fra dag en, (må man vel si). 

 

Så jeg hadde kanskje tittelen 'butikksjef', (på Rimi Kalbakken), men jeg fikk ikke lov å være sjef 

der, liksom. 

 

Så jeg hadde egentlig svært lite reell makt der, vil jeg si. 

 

Og samtidig så var utfordringene der veldig store. 

 

Så det ble jo en umulig situasjon, for meg som butikksjef der, må man vel si. 

 

Jeg fikk liksom alt ansvaret, men ikke noe makt der, da. 

 

Så det var jo bare tull og tøys, vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Distriktsjef Anne Neteland, hu ville jo at jeg skulle lede Rimi Kalbakken, på en moderne måte, (blir 

det vel kalt). 

 

Det vil si at hu ville at jeg skulle lede butikken, ved hjelp av ledermøter, personalmøter og 

medarbeidersamtaler. 

 

Men de butikksjefene som jeg hadde, da jeg var assistent i Rimi. 

 

Nemlig Elisabeth Falkenberg og Kristian Kvehaugen. 

 

De var av den gamle skolen, da. 

 

Så jeg hadde jo aldri hørt om ledermøter, før jeg begynte på Rimi Kalbakken. 

 

Og jeg pleide, som butikksjef på Rimi Nylænde, å heller prate med medarbeiderne oppe i butikken, 

enn å bruke personalmøtene som et lederverktøy, da. 

 

Og medarbeidersamtaler, det hadde jeg aldri vært med på. 

 

Hverken som leder eller medarbeider, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg fikk så mye klager, på Rimi Kalbakken, fra medarbeiderne, da. 

 

Så distriktsjef Anne Neteland, hu ville at jeg skulle ha medarbeidersamtaler da, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde fått høre der, (av assistent Kjetil Prestegarden vel), at jeg hadde kommet så dårlig 

overens, med Gurvinder, som var en nøkkelmedarbeider der, da. 

 

(Ifølge assistent Kjetil Prestegarden, ihvertfall. 

 

For Gurvinder klarte å grille kylling, i ferskvareavdelingen, på lørdagene, da). 

 

Så jeg tenkte at jeg kunne starte med å ha medarbeidersamtale, med Gurvinder, da. 

 

Siden jeg fikk høre det, (av assistent Kjetil Prestegarden vel), at det var henne som jeg hadde mest 

problemer med, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg leste vel et eller annet sted, i Rimi sine bøker, om hva en medarbeidersamtale egentlig var, 

da. 

 

Og en medarbeidersamtale, det var liksom en slags 'time out', (eller hva man skal kalle det), da. 

 

Og medarbeideren kunne fritt si hva han eller hun mente, (i en medarbeidersamtale), da. 

 

(Uten at det fikk konsekvenser liksom, da). 

 

Og Gurvinder, hu hadde hatt noe lignende av medarbeidersamtale, på skolen, sa hu. 

 

Så hu skjønte hva det her var, da. 

 

Så Gurvinder og meg, vi satt og hadde medarbeidersamtale, på spiserommet, på Rimi Kalbakken, 

da. 

 

Og Gurvinder fortalte det, at hu ikke likte meg som sjef, i det hele tatt. 

 

For jeg fulgte alltid med på hvordan medarbeiderne jobba, når de stabla varer, ute i butikken, osv., 

(var det vel). 

 

(Og det hadde jeg ikke fått høre noe lignende av før. 

 

Så da gikk det opp et lys for meg da, må jeg vel si. 

 

Når jeg hørte Gurvinder forklare om hvor mye hu mislikte, at jeg fulgte med på henne og de andre 



medarbeiderne, på Rimi Kalbakken, mens de jobba på gulvet, da). 

 

Og Gurvinder, hu visste om det, at jeg skulle begynne, som ny butikksjef, på Rimi Langhus, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så hu mente det, at jeg skulle bare fortsette på min måte, da. 

 

Og at de andre på Rimi Kalbakken bare skulle bare fortsette på sin måte, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg forklarte det, da. 

 

At jeg ikke var vant til å ha så mye problemer, som leder, i de butikkene jeg jobba i. 

 

Så jeg prøvde liksom å lære av de problemene som hadde oppstått, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så derfor syntes jeg at det var verdifullt, å få med meg den her medarbeidersamtalen, med 

Gurvinder, selv om jeg skulle slutte, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men Gurvinder, hu syntes at det var ekkelt, å ha medarbeidersamtale, med meg, (husker jeg at hu 

sa). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og det her var vel den eneste medarbeidersamtalen, som jeg har vært med på, (tror jeg). 

 

Hvis ikke en av distriktsjefene mine i Rimi, har hatt medarbeidersamtale med meg, en eller annen 

gang, da. 

 

Jeg mener å huske at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin og jeg, en gang prata ganske åpent, om 

mine fremtidsutsikter, som leder, i Rimi. 

 

Mens jeg jobba, på Rimi Nylænde, våren 1994, (må det vel ha vært). 

 

(Like før jeg begynte som låseansvarlig, på Rimi Nylænde. 

 

Og hadde mine første ledervakter, da). 

 

Så det er mulig at det møtet var en slags medarbeidersamtale, da. 

 

Men distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Men hu brukte vel ikke uttrykket medarbeidersamtale, (om det møtet), tror jeg. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Når jeg tenker mer på det her. 

 

Så er det mulig, at distriktsjef Anne Neteland ikke forstår hva en linjeorganisasjon er. 

 

Og at Rimis butikker har en linjeorganisasjon. 

 

Distriktsjefen kommer over butikksjefen som kommer over de andre ansatte i butikken. 

 

Men distriktsjef Anne Neteland hu lot ikke meg gi ordre til assistent Kjetil Prestegarden, da. 

 

Så distriktsjef Anne Neteland, hu skjønte ikke hva en linjeorganisasjon er. 

 

(Kan man mistenke, ihvertfall). 

 

Det er mulig at distriktsjef Anne Neteland var uskolert. 

 

Men at hu hadde gått på noe kurs og lært moderne butikkledelse, (eller noe sånt). 

 

Men at hu mangla kunnskap om den grunleggende organisasjonsteorien, som vel må ligge i bunnen, 

før man begynner å bruke moderne lederverktøy, som vel ledermøter, (personalmøter), og 

medarbeidersamtaler, må sies å være. 

 

Så man kan si det sånn, da. 

 

(Mener jeg). 

 

At distriktsjef Anne Neteland ikke skjønte hva en linjeorganisasjon er, da. 

 

Det kunne ihvertfall virke sånn da, (vil jeg si). 

 

Siden hu hørte på assistent Kjetil Prestegarden, men ikke som meg, som butikksjef, da. 

 

Distriktsjef Anne Neteland støttet ikke meg, når Kjetil Prestegarden la seg opp i hvordan jeg styrte 

butikken. 

 

Men lot assistent Kjetil Prestegarden bestemme, da. 



 

Så assistent Kjetil Prestegarden, han ble jo som en slags regionsjef, da. 

 

Siden distriktsjef Anne Neteland hørte på han. 

 

(Noe sånt). 

 

Så dette kan kanskje tyde på at distriktsjef Anne Neteland ikke forstod hva en linjeorganisasjon er, 

da. 

 

Men at hu bare baserte seg på skravling og synsing og sånne ting. 

 

Man kan begynne å lure, ihvertfall. 

 

Og assistent Kjetil Prestegarden han forstod heller ikke hva en linjeorganisasjon var, (vil jeg si). 

 

Siden han liksom skulle være en 'wannabe-distriktsjef', da. 

 

Og distriktsjef Anne Neteland, hu lot så assistent Kjetil Prestegarden være som en slags regionsjef, 

da. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Så det ble jo bare surr, på Rimi Kalbakken. 

 

Grunnet at distriktsjef Anne Neteland og assistent Kjetil Prestegarden syntes å være litt forvirrede, 

når det gjaldt hva en linjeorganisasjon var, da. 

 

Så de manglet kanskje grunnleggende kunnskaper om organisasjonsteori. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 103: Mer fra Rimi Kalbakken 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken. 

 

At en gang, mens jeg stod og satt opp tørrvarer, (eller noe), like ved der Gurvinder og han unge 

pakistaneren, som pleide å jobbe i par med henne, stod og jobba. 

 

Så sa Gurvinder plutselig noe til meg. 

 

Og det var at han Rimi Kalbakken-pakistaneren, var i problemer. 

 

To unge pakistaner-gutter, (som jeg først trodde at var kameratene til han Rimi Kalbakken-



pakistaneren). 

 

De var visst uvennene til han Rimi Kalbakken-pakistaneren, da. 

 

Forklarte Gurvinder meg. 

 

Noe jeg ikke hadde skjønt med en gang, da. 

 

Så jeg måtte liksom manne meg opp litt, da. 

 

Og se litt strengt på de her uvennene til han Rimi Kalbakken-pakistaneren, da. 

 

Men uten at jeg sa noe, vel. 

 

Og de to pakistaner-gutta, de forsvant så ut på parkeringsplassen, utafor Rimi Kalbakken der. 

 

Og jeg fulgte litt med på dem etterpå, da. 

 

(Og lot som at jeg skulle hente noen handlevogner, eller noe sånt, vel). 

 

Og da stod de fortsatt på parkeringsplassen der, da. 

 

Ihvertfall en stund, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, da vi gikk ut fra Rimi Kalbakken, etter endt stengetid, en kveld, (må det vel ha 

vært). 

 

Så sa han Rimi Kalbakken-pakistaneren, (må det vel ha vært), at 'utlendingene styrer Oslo'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var vel noe 'babling' om A-gjengen, B-gjengen og C-gjengen og, (tror jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg overhørte det en gang, (på Rimi Kalbakken), forresten. 

 

At Simone sa en gang, mens hu stod i kassa en morgen, at det gikk seint med meg, borte i frukta 

der. 

 



Så det var ikke bare assistent Kjetil Prestegarden som liksom skulle være 'wannabe-distriktsjef' der, 

da. 

 

Simone i kassa ville også være det. 

 

(Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at det var en vaktmester, i det senteret, som Rimi Kalbakken holdt til i, da. 

 

Og det eneste jeg husker av han, det var at han hadde masse arr, (eller noe), i trynet. 

 

Som om han hadde blitt knivstukket i trynet da, (eller noe). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Distriktsjef Anne Neteland, hu sa en gang til meg det. 

 

At jeg hadde fått klage, fordi at jeg hadde vært for sjefete, mot han narkotika-snifferen Leif, fra 

julebordet. 

 

For jeg hadde bedt han om å ta flaskerommet, (eller noe sånt), da. 

 

Og da fikk jeg høre av distriktsjef Anne Neteland, at alle medarbeidere var viktige, i en butikk, da. 

 

Og at ingen var viktigere enn andre, liksom. 

 

Men jeg lurer på om grunnen til at jeg kanskje var litt lei av å rydde inne på flaskerommet selv. 

 

Det kan ha vært det, at den boksautomaten, den peip en hel lørdag, (den lørdagen som vi hadde 

ledermøte på Egons, i Paleet, i Karl Johan der, som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Så jeg var kanskje litt lei av å stresse inne på flaskerommet der, da. 

 

Og en av grunnen til at jeg ansatte han Leif, som lagerhjelp, (på Rimi Kalbakken), det var vel 

liksom for å få litt avlastning, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Uansett så var dette bare et enkelttilfelle, da. 

 

Og hva jeg gjorde, som var galt, det var rimelig vagt, vil jeg si. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han Leif, han møtte jeg tilfeldigvis igjen, en gang, da jeg satt meg på 37-bussen, på St. 

Hanshaugen, på vei til jobb, som låseansvarlig på Rimi Bjørndal, (må det vel ha vært). 

 

Et par år etter at jeg hadde slutta på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og da sa han Leif det, (ganske høyt, på bussen), at han hadde fått seg en sånn 'puledokke', (som han 

kalte det), husker jeg. 

 

Og da regna jeg med at han mente at han hadde fått seg en sånn 'Barbie-dame', som han dreiv å 

pulte på, (eller noe sånt). 

 

Men hvorfor han Leif fortalte om det her, til meg, (på bussen), det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel muligens selv. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så diskuterte distriktsjef Anne Neteland og jeg, i et driftsmøte, (må det vel ha vært). 

 

At den og den medarbeideren, på Rimi Kalbakken, gjorde noe galt, da. 

 

Og da sa distriktsjef Anne Neteland, at da måtte man spørre seg, om dette var noe som var viktig, 

for hvordan butikkens resultat ble, eller ikke. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det sa hu, liksom. 

 

Som var så nøye på hvordan teip som ble brukt, for å henge opp 'Kjetil Prestegarden-plakater'. 

 

(Har jeg tenkt på seinere, ihvertfall). 

 

Så jeg må si at det var en del dobbeltmoral, i Rimi. 

 

Distriktsjefene de detaljstyrte, som bare det. 

 

Men butikksjefene, de fikk ikke lov til å detaljstyre, da. 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, da jeg gikk hjem fra jobb, etter en tidligvakt, (må det vel ha vært), på Rimi Kalbakken. 

 

Så stod det ei sånn ungjente, som ikke var fjortiss engang, vel. 

 

Og liksom bøy seg fram, i en sexy, utringet topp, (eller noe sånt), på parkeringsplassen utafor Rimi 

Kalbakken, da. 

 

Mens ei dame liksom stod ved siden av, for å liksom ta notis av, om jeg så på hu sexy kledde 

ungjenta, eller ikke. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var rimelig spesielt da, må man vel si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 104: Enda mer fra Rimi Kalbakken 

 

En gang, på den tiden som jeg jobba, i distriktsjef Anne Neteland sitt distrikt. 

 

Så hadde vi butikksjefmøte på fabrikken til Gilde, (hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og etter det møtet, så skulle vi dra ned til Grønland, (sa distriktsjef Anne Neteland), for å ha sosial 

samvær, på utestedet Dattera til Hagen. 

 

Men da, så var jeg så trøtt, så jeg orka ikke å lete etter parkeringsplass og det utestedet, på 

Grønland. 

 

(Og det var vel litt rart at en gjeng Rimi-butikksjefer skulle dra på et utested som het Dattera til 

Hagen. 

 

Og vi kjørte jo, så det ble jo ikke snakk om noe drikking. 



 

Så hva dette skulle være godt for, det kan man lure på. 

 

Og etter at mora mi døde, så hadde jo Pia, Rahel og jeg en slags 'seanse' på utestedet Kjøkkenhagen, 

på Grunerløkka. 

 

Så det ble kanskje litt mye 'Hagen-utesteder'. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg sendte bare en tekstmelding til distriktsjef Anne Neteland, om at jeg dro rett på jobben. 

 

Og da fikk jeg klage seinere, fra distriktsjef Anne Neteland, fordi at jeg ikke brydde meg om det 

sosiale, i distriktet, da. 

 

Men det var jo ikke så lett, i distriktet til Anne Neteland da, (husker jeg at jeg syntes). 

 

For det første butikksjefmøtet som jeg var på, i distriktet til Anne Neteland, (på Hakon sitt 

hovedkontor). 

 

På det møtet, så var jo stemningen som i en begravelse, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Så sosialt samvær, med distriktsjef Anne Neteland sitt distrikt, det frista ikke så mye da, (for å si det 

sånn). 

 

Hu hadde blant annet en ambulerende, (som het Idar, eller noe). 

 

Som David Hjort hadde dratt meg med på byen sammen med. 

 

På et utested bak Saga kino der et sted. 

 

Og Thomas Sæter og Thomas Kvehaugen, var også der. 

 

Og Thomas Sæter, (fra Rimi Bjørndal), han sa at han hadde rømt, fra Fremmedlegionen. 

 

(Noe sånt). 

 

Og David Hjort, han fikk epileptisk anfall, da. 

 

Og ba meg om å bite han i armen utafor Saga kino der. 

 

For det skulle visstnok hjelpe, da. 

 

Og han ville ikke dra på legevakta. 

 

Så Idar og jeg måtte kjøre sammen med han, i en taxi, til Grunerløkka. 

 

Hvor hans første samboer, (som jeg visste om, ihvertfall), nemlig Heidi fra Nord-Norge bodde, da. 

 

Også tok hu Heidi, (som da hadde fått en unge vel), vare på David Hjort som hadde hatt epileptisk 

anfall da, og var i ørska, (må man vel si). 

 



Men hvorfor David Hjort var redd for å havne på legevakta. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Og hvorfor han Idar skulle være med, det veit jeg ikke. 

 

Idar sa at jeg fikk sikkert dekket taxi-regninga, til Grunerløkka, av Rimi. 

 

Men det gadd jeg ikke å styre med. 

 

For jeg husket jo at distriktsjef Jan Graarud hadde klaget på at David Hjort hadde hatt taxiregninger 

i safen, på Rimi Ryen. 

 

Så den regningen, den bare tok jeg fra mine egne penger, da. 

 

Jeg hadde jo ikke noe budsjett akkurat, på den her tiden. 

 

Men lønninga pleide å vare cirka til jeg fikk den neste lønninga, da. 

 

Og etter at jeg gikk ut, fra leiligheten til Heidi, (hvor David Hjort ble igjen). 

 

Så bare gikk jeg i cirka en kilometer, bort til Rimi-leilighetene på St. Hanshaugen, da.  

 

Hvor jeg bodde. 

 

Etter at jeg tidligere på kvelden, hadde fått klage på at jeg ikke hadde hatt på meg genser, (og ikke 

skjorte), på det diskoteket, bak Saga kino der vel. 

 

Mener jeg at jeg overhørte, at Idar og muligens assistent Kjetil Prestegarden, (fra Rimi Kalbakken), 

dreiv og baksnakka meg for. 

 

Noe sånt. 

 

(Men jeg likte jo ikke å ha på meg den blå Gant tennisskjorta, som Pia hadde lånt av meg, i det 

bryllupet på Geilo, på den her tida. 

 

Siden Tom Bråten, fra Berger, hadde hatt henda sine over hele den skjorta, da. 

 

På Geilo der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men han ambulerende Idar, (eller om han het Ingar), han var nesten litt skummel, da. 

 

(Kan man kanskje si). 

 

Så det var ikke sånn at jeg hadde lyst til å bli med han ut på byen, (for å si det sånn). 

 



Etter å ha kjørt David Hjort til hu Heidi fra Nord-Norge, i drosje. 

 

Så sosiale ting, med distriktet til Anne Neteland, det virka så veldig fristende for meg, da. 

 

Selv om jeg ble litt irritert, (må jeg innrømme). 

 

Da jeg hørte det, (på et butikksjefmøte, på Sinsen vel), at distriktsjef Anne Neteland og distriktsjef 

Jan Graarud. 

 

De hadde tatt med alle butikksjefene sine, på en heisatur, til Sverige. 

 

Like etter at jeg hadde slutta, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Og da hadde de visst festa som bare søren, i Sverige der, da. 

 

Og ødelagt masse ting, på hotellet, (var det vel), og sånn, da. 

 

Så da ble jeg litt irritert, husker jeg. 

 

Siden jeg ikke fikk lov til å bli med på den turen, da. 

 

Det var nesten som at de feira det, at jeg hadde slutta som butikksjef, inne i Oslo der, (eller noe 

sånt), syntes jeg. 

 

Så da ble jeg litt skuffet og vonbråten da, (må jeg vel innrømme). 

 

Selv om det ikke akkurat var som at dette var verdens undergang for meg heller, (for å si det sånn). 

 

(Men likevel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, da jeg jobbet på Rimi Kalbakken. 

 

At en gang, som assistent Kjetil Prestegarden og jeg, begge hadde jobbet tidligskift, og skulle dra 

hjem. 

 

Så sa assistent Kjetil Prestegarden, (på en spesiell måte, må man vel si). 

 

At: 'Nå skal jeg hjem og se på Big Brother'. 

 

(For dette var på den tiden at den første Big Brother-sesongen ble vist, på TV, i Norge. 

 

Den med Anette og Rodney, osv. 

 

Het de vel). 

 

Og jeg pleide å se på Big Brother. 



 

Så om assistent Kjetil Prestegarden spionerte på meg, (gjennom noen i Rimi-bygget), og visste at 

jeg gjorde det? 

 

Hvem vet. 

 

Det var rart at han sa dette sånn, (utenom sammenhengen liksom), må jeg ihvertfall si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, etter at jeg hadde slutta, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Så ringte plutselig David Hjort, og ville besøke meg, en kveld. 

 

Dette må vel ha vært en fredag eller lørdagskveld, vel. 

 

Og dette var muligens etter at jeg begynte å studere igjen. 

 

Rimi-butikken, i Rimi-bygget, den stengte klokka 22. 

 

Mens Kiwi-butikken, (hvor Tom, fra Lørenskog og 'Tom-gjengen', var butikkjsjef), den stengte 

klokka 23. 

 

Så jeg stakk bort på Kiwi-butikken, noen hundre meter bort mot Bislett, da. 

 

For å kjøpe noe potetgull, og sånn, da. 

 

Før jeg liksom fikk gjester, da. 

 

Og når man kommer inn i den Kiwi-butikken, så går man liksom inn i et stort kjølerom, hvor melk 

og øl osv. står, da. 

 

Og der hang også butikksjef Tom, husker jeg. 

 

Og jeg hilste på han, da. 

 

Og vi begynte å chatte litt, da. 

 

Og jeg så at han hadde fått et ny type rusbrus der, som jeg ikke hadde sett før. 

 

Og jeg spurte han litt om den, da. 

 

Og da ble butikksjef Tom helt rar, (husker jeg). 

 

For det var ikke lov å selge alkohol etter klokka 21, (var det vel). 

 

Men Kiwi, de dekket ikke over alkoholen, da. 

 



Så jeg hadde ikke tenkt på det, da. 

 

(At det ikke var lov å kjøpe alkohol, så seint på kvelden). 

 

For jeg hadde ligget å sovet da, (var det vel). 

 

Også fikk jeg en telefon om at jeg fikk gjester. 

 

Og så gikk jeg sånn i halvsøvne til Kiwi, for å kjøpe noe potetgull, osv. 

 

For jeg hadde vel en del øl i kjøleskapet og sånn, vel. 

 

For jeg pleide å ha en del øl stående, i kjøleskapet, i tilfelle jeg bestemte meg for å dra ut på byen, 

da. 

 

Men butikksjef Tom han så rar ut i trynet da, fordi jeg tilfeldigvis spurte om noe ny rusbrus. 

 

Jeg hadde jo jobbet i butikk, i mange år, så jeg måtte liksom oppdatere meg, om de nye vareslagene, 

tenkte jeg vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg kom tilbake, til Rimi-bygget igjen. 

 

Så stod det en hel bøling av folk, utafor Rimi-bygget, da. 

 

Inkludert Kjetil Prestegarden, som da var butikksjef på Rimi Kalbakken vel. 

 

(Noe han hadde blitt etter at jeg slutta der, da. 

 

Selv om jeg overhørte at noen butikksjef-damer, på et butikksjefmøte, sa at det gikk så treigt, med 

den butikken, etter at jeg slutta der. 

 

Og at min nye butikk, Rimi Langhus, gikk så bra, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og det var sånn, i Rimi-bygget, at calling-systemet, hadde blitt utsatt for hærverk, da. 

 

Så man kunne ikke ringe på hos noen, fra utafor Rimi-bygget der. 

 

Siden panelet til ringeklokkene var ødelagt, da. 

 

For det panelet, (til ringeklokkene), det hadde blitt revet ned, da. 

 

Og det ble 'aldri' ble fikset, (av Rimi), da. 

 

Så ble jeg til slutt nødt til å klippe av ledningen, til callinga, i min Rimi-leilighet. 



 

For jeg fikk aldri ro, da. 

 

For folk som skulle på besøk til noen, i Rimi-bygget. 

 

De ringte da 'alltid' på 'alle' ringeklokkene, da. 

 

Så jeg fikk aldri slappet av da, siden det var så mange som ringte på callinga mi, hele tida. 

 

Så tilslutt så fikk jeg nok, og klippet av ledningen, til den telefonen, som var koblet til callinga, 

utafor inngangsdøra, (til Rimi-bygget), da. 

 

For Rimi, de var elendige til å fikse ting som gikk istykker, i Rimi-bygget, da. 

 

Det var det samme med det kjøleskapet, som var i et, med vasken, på kjøkkenet mitt der. 

 

Det kjøleskapet, det ville heller ikke Rimi fikse. 

 

Så jeg måtte kjøpe meg mitt eget kjøle/fryse-skap, som tok en del plass der, da. 

 

Så det kjøleskapet til Rimi, det ble etterhvert bare stående der, og ta plass, under et par små 

kokeplater, som var i det samme 'møbelet', som kjøkkenvasken liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så den gjengen, som Kjetil Prestegarden stod bakerst i. 

 

Den stod bare og hang, utafor Rimi-bygget, da. 

 

Da jeg kom tilbake fra Kiwi der. 

 

Og en brande, (heter det vel), som virka litt gal nesten. 

 

(Han virka som at han var sånn, at han grynta istedet for å prate, liksom). 

 

Og som var ganske full, vel. 

 

Han stod foran ved inngangsdøra, til Rimi-bygget der, da. 

 

Og var forbanna siden de ikke klarte å komme seg inn, vel. 

 

Så jeg måtte gå forbi han galningen, da. 

 

For å låse meg inn døra. 

 

Mens jeg lot som om jeg ikke så han Kjetil Prestegarden, da. 

 

Som jeg hadde fått nok av, (må jeg vel si), på den tida som jeg jobba, på Rimi Kalbakken, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 105: Og enda mer fra Rimi Kalbakken 

 

Fra butikksjefmøtene, til distriktsjef Anne Neteland, så husker jeg blant annet det, at det var en 

pakistansk butikksjef, som sa det. 

 

At hvis han hadde vært like smart, som broren sin, (eller noe sånt). 

 

Så ville han ikke ha jobbet som butikksjef i Rimi. 

 

Da ville han heller ha drevet med noe annet. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da var det ikke noen andre som sa noe, (hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også ei butikksjef-dame, fra Nesodden, som pleide å være med på butikksjefmøtene, til 

distriktsjef Anne Neteland. 

 

Hvis jeg husker det riktig. 

 

(Selv om butikken hennes var direkte underlagt regionsjef Jon Bekkevoll, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og hu sa en gang det, (husker jeg). 

 

At hvis det var noen Rimi-medarbeidere, som ikke tok med seg en tom pappeske, når de gikk 

gjennom butikken. 

 



Så hadde de ikke noe i en butikk å gjøre. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken, at de hadde et vidunder av en microbølgeovn, på 

spiserommet der. 

 

Denne microbølgeovnen, den kunne nemlig steike Pizza Grandiosa. 

 

Og til slutt, så ble jeg så preget av assistent Kjetil Prestegarden, (og de andre folka som jobba der), 

at jeg også begynte å kjøpe meg en Pizza Grandiosa, i spisepausen min, da. 

 

Og det var ganske praktisk, egentlig. 

 

For jeg husker fra da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

At de ferdigsmurte baguettene, som lå i en kjøledisk der. 

 

De ble ofte dårlige, før datoen gikk ut, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, så fikk jeg faktisk to biter Grandiosa, av Gurvinder og han unge pakistaneren, som 

pleide å stable varer sammen. 

 

Etter at de to var ferdige med å ha spisepause, da. 

 

Og da var så sulten, (husker jeg), at jeg ikke klarte å si nei til de pizza-bitene, da. 

 

Selv om jeg vel muligens lurte på om noen kanskje hadde tulla litt med de, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Da jeg begynte å gå med de her teip-dispenserne, i den venstre lomma, i Rimi-buksa mi. 

 

(For å henge opp Kjetil Prestegarden-plakater). 

 

Så fikk jeg ikke plass til å ha en Imsdal-flaske der, som jeg pleide å ha i lomma, på Rimi-buksa mi. 

 

(For jeg hadde jo jobba på Rimi Bjørndal. 

 

Hvor assistent Merete pleide å komme med så mange 'practical jokes'. 

 

Som å helle salt i brusen, (var det vel). 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så siden det vel ble litt mye å ha både en teip-dispenser og en Imsdal-flaske i den venstre 

bukselomma. 

 

(For i den høyre lomma så hadde jeg butikknøklene, osv). 

 

Så begynte jeg å sette fra meg Imsdal-flaska mi. 

 

(Som jeg pleide å fylle vann i, fra springen, vel. 

 

For å slippe å handle så mye av de litt sure kassadamene der, vel. 

 

Noe sånt). 

 

På lageret, rett ved døra inn til butikken der. 

 

Og en gang, som jeg hadde fylt på vann, fra springen, i den Imsdal-flaska mi, (må det vel ha vært). 

 

Så syntes jeg at det smakte litt søtt, av det vannet, da. 

 

Og da så jeg det, at noen hadde lagt en brukt tyggegummi-kule, nedi Imsdal-flaska mi, da. 

 

Og det lurer jeg på om må ha vært hu Bimbo-Cecilie, som satt i kassa der, da. 

 

Jeg mistenkte at det var henne, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



En ting jeg fikk forandra, den første tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Det var at ti kroners-markedet, det stod på noen paller, (med palletrekk), på gulvet. 

 

Men på Rimi Nylænde, så hadde jeg pleid å sette alle aktivitetene, opp i høyden, da. 

 

Sånn at kundene slapp å bøye seg ned, for å få tak i varene, da. 

 

Så jeg bytta ut de pallene med mange bruskasser, med Rimi kasseskjørt på da, (het det vel). 

 

Sånn at de ti kroners-varene kom litt opp i høyden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Kalbakken, at mange kunder, (som parkerte på parkeringsplassen utafor 

butikken), de fikk parkeringsbot. 

 

Selv om de bare var inne og handla mat, da. 

 

Og det pakeringsvakt-firmaet, det var umulig å ha med å gjøre, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg kunne kanskje ha klaget mer, til distriktsjefen, om det her, da. 

 

Men distriktsjef Anne Neteland, hu prøvde jo å lure meg, på lønna, da jeg begynte, i den her jobben. 

 

Så samarbeidet mitt med henne, det var rimelig prega av den her mangelen på kommunikasjon, den 

første tida min, som butikksjef, på Rimi Kalbakken, da. 

 

For det parkeringsvakt-firmaet der. 

 

Det skremte nesten bort kundene, (vil jeg si). 

 

Så det hadde ville kanskje ha vært i både Rimi Kalbakken, Meny Kalbakken og de andre butikkene, 

i nærheten, (Intersport flytta vel inn i etasjen over Rimi Kalbakken der, mener jeg å huske, mens jeg 

var butikksjef, på Rimi Kalbakken), sin interesse, å ha bytta ut det parkeringsvakt-firmaet, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg jobba, på Rimi Kalbakken der. 

 



Så var det ofte sånn, at det var noe galt, med bilen min. 

 

En gang, så hadde for eksempel noen kasta en ølflaske, i frontruta, på bilen min, mens den stod 

parkert mellom Rimi-bygget og Waldemar Thranes gate 3 der, da. 

 

Så noen ganger, så måtte jeg ta T-banen, til og fra jobb, da. 

 

Og en gang, mens jeg satt på Kalbakken T-banestasjon der, (etter jobben), og venta, på T-banen. 

 

Så dukka det opp en hel jente-russebuss, (må det vel ha vært). 

 

Som ikke hadde fått russebussen sin enda da, (eller noe sånt), vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og de satt seg, (mer eller mindre), oppå meg, mens jeg satt og venta, på T-banen der, da. 

 

Og ei brunette, hu gikk litt 'borti der'. 

 

Og ropte til meg: 'Skal jeg suge pikken din?'. 

 

Så jeg ble jo litt satt ut av det her, da. 

 

Og jeg fortalte til ei lyshåra russejente, som nesten hadde satt seg oppå meg, at det 'hørtes litt 

fristende ut', da. 

 

(Da hu begynte å prate om det her, da). 

 

Men jeg klarte å styre meg, da. 

 

Før hu brunetta kom bort til den benken vi satt på, og begynte å ta sånne høye 'sparkepike-spark', 

da. 

 

I miniskjørt, (eller hva det var igjen), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu lyshåra jenta, som jeg prata mest med, av de her russejentene, som hadde egla seg innpå meg, 

(må man vel si). 

 

Hu sa at hu ikke syntes at hu selv var noe pen, (eller noe sånt), da. 

 

Men jeg syntes vel at alle de her russejentene, var rimelig pene, da. 

 

Så jeg fortalte vel hu russejenta det, at hu så like pen ut, som de andre russejentene der, for meg, 

ihvertfall. 

 

(Noe sånt). 

 

Før jeg satt meg på en annen T-banevogn, enn de her russejentene, når T-banen dukka opp der, da. 

 

For jeg var jo liksom butikksjef, i Kalbakken-området der, da. 



 

Så jeg måtte jo liksom tenke litt på det og, da. 

 

Og ikke overdrive den her russejente-tullinga, liksom. 

 

(Syntes jeg selv ihvertfall, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 106: Den siste tiden på Rimi Kalbakken 

 

Fra da jeg jobbet, som assistent, på Rimi Bjørndal, (fra 1996 til 1998), så husker jeg det, at 

driftsdirektør Rune Hestenes, pleide å dukke opp, for å inspisere butikken, på lille julaften. 

 

Og like før 17. mai, i 2001, så la jeg plutselig merke til det. 

 

(Mens jeg stod i frukta, på Rimi Kalbakken). 

 

At driftsdirektør Rune Hestenes og den nye regionsjefen, (etter Jon Bekkevoll), nemlig Steinar Ohr, 

var innom butikken. 

 

Antagelig for å inspisere butikken, før 17. mai, da. 

 

(Siden 16. mai sammen med lille julaften, er de to dagene i året, med høyest omsetning, da. 

 

Og jeg lærte det, da jeg jobba, som leder, i Rimi. 

 

At hvordan butikken ser ut, på de to handledagene, det husker kundene, resten av året, da. 

 

Så kundenes oppfatning, av en matbutikk, den er ofte basert på hvordan butikken ser ut på disse to 

viktige handledagene, da. 

 

(Lærte vi i Rimi, ihvertfall). 

 

Så det var vel antagelig derfor at driftsdirektør Rune Hestenes dro rundt og inspiserte Rimi-

butikker, rundt de her høytidene, da. 

 

For da var det viktig at standarden i butikken, var på topp, da. 



 

Man sparte liksom ikke på lønnsbudsjettet, like før julaften og 17. mai, da. 

 

(Het det seg, i Rimi). 

 

For da prioriterte man å få butikken i bra stand, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da driftsdirektør Rune Hestenes og regionsjef Steinar Ohr, etterhvert gikk bort til dit jeg stod, i 

frukta. 

 

Så bestemte jeg meg for det, at jeg skulle gjøre noe som var veldig uvanlig, i Rimi, vel. 

 

Nemlig å klage, når direktøren var innom butikken, da. 

 

Så jeg prøvde å liksom manne meg opp, da. 

 

Og så klagde jeg, og sa at det hadde bare vært 'tull og tøys', på Rimi Kalbakken da, den tida, som 

jeg hadde jobba der. 

 

Og jeg var liksom sinna, da. 

 

For driftsdirektør Rune Hestenes, han var en alvorlig mann, som var cirka to meter høy, da. 

 

Og regionsjef Steinar Ohr, han var vel ikke akkurat noe smågutt, han heller. 

 

(Og disse her, de var jo mye over meg, (som bare var en vanlig butikksjef), i rang, da). 

 

Men jeg var så forbanna, etter alt det tullet, som hadde vært, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Nemlig det som fikk meg til å bestemme meg, for å slutte, i Rimi. 

 

At distriktsjef Anne Neteland ikke var blant disse 'vi', som distriktsjef PØF, (på Rimi Nylænde), 

hadde sagt, at ville at jeg skulle drive Kalbakken som Nylænde. 

 

Samt det at distriktsjef Anne Neteland hadde prøvd å lure meg på lønna, (sånn som jeg så det 

ihvertfall), og umyndiggjorde meg som butikksjef, (ved at hu brukte assistent Kjetil Prestegarden 

som en slags regionssjef), og at hu detaljstyrte meg, og stilte urimelige krav til meg som butikksjef 

da, (sånn som jeg så det, ihvertfall). 

 

Men samtidig, så huska jeg jo en episode, fra en av de lille julaftenene, som driftsdirektør Rune 

Hestenes, hadde vært innom, på Rimi Bjørndal, for å inspisere. 

 

For han gikk jo ikke i Rimi-uniform. 

 

Så jeg, jeg skjønte jo ikke hvem han var, da. 

 



Så da jeg, som 'oste-sjef' liksom, da. 

 

Skulle sjekke at alt var i orden, i kjøledisken, på Rimi Bjørndal, før rushet, på lille julaften, i 1996 

eller 1997, da. 

 

Så dukka det plutselig opp en annen 'oste-inspektør' der også. 

 

Som jeg nesten 'kræsja' med, da. 

 

For vi skulle jo da begge to inspisere kjøledisken. 

 

(For jeg dreiv jo ikke med den disken hele tida. 

 

For jeg ble jo også satt til å drive med andre arbeidsoppgaver, av butikksjef Kristian Kvehaugen, 

da). 

 

Men butikksjef Kristian Kvehaugen, han fortalte meg det, da. 

 

At han høye og strenge mannen, (med noe slags 'smultring-skjegg' vel), det var driftsdirektør Rune 

Hestenes, da. 

 

Så jeg kjente igjen han Rune Hestenes, da han dukka opp, på Rimi Kalbakken, i mai 2001, da. 

 

Men det var ikke sånn at jeg hadde prata noe med han før. 

 

Men vi hadde jo nesten kræsja, i ostedisken, på Rimi Bjørndal der, fire-fem år tidligere. 

 

Så jeg måtte liksom manne meg opp da, før jeg turte å klagde til han. 

 

Så jeg var litt nervøs da, (for å si det sånn), under den her 'seansen'. 

 

Så det er mulig at det jeg prøvde å si, stokka seg litt kanskje, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og driftsdirektør Rune Hestenes. 

 

Han sa bare til meg. 

 

Etter at jeg hadde kommet den 'tiraden' min. 

 

At det var jo bestemt, at jeg skulle begynne som ny butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(Noe jo distriktsjef Anne Neteland alt hadde prata med meg om). 

 

Så dette ville ikke driftsdirektør Rune Hestenes diskutere noe mer om, da. 



 

Så jeg fikk ikke sjansen til å forklare for noen over distriktsjef Anne Neteland, i Rimi, om alt det 

tullet, (må man vel kalle det), som hadde foregått, de månedene, som jeg hadde jobba, som 

butikksjef, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også fra den siste dagen jeg jobba, på Rimi Kalbakken, (må det vel ha vært). 

 

At jeg overhørte det, at assistent Kjetil Prestegarden. 

 

(Som da hadde blitt til butikksjef Kjetil Prestegarden). 

 

Prata med mora si, i telefonen, på kontoret, (må det vel ha vært). 

 

Og forklarte det, at han ville ikke ansette den og den, som mora kjente, da. 

 

For han skulle 'drive butikk', (sa han). 

 

Så han hadde ikke tid til å drive med noe opplæring, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den siste dagen, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken. 

 

Så fikk jeg en vase, med noen hvite blomster i, (muligens fredsliljer vel), av assistent Monika, da. 

 

Men da jeg kjørte hjem, fra jobben, den dagen. 

 

Så stoppa jeg ved Kuba der, på Grunerløkka. 

 

(Der hvor jeg hadde vært med Glenn Hesler og spilt fotball, en eller to ganger, på 90-tallet. 

 

Som jeg vel har skrevet om tidligere, i Min Bok-bøkene). 

 

Også gikk jeg til den brua, som går over Akerselva der. 

 

(Aamodt bru, vel). 

 

Også kasta jeg den vasen med blomstene, ned i elva, da. 

 

Og der ligger den vel kanskje enda. 



 

For jeg var så sur, på grunn av alt det her tullet, som hadde skjedd, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så jeg orka ikke å ha noen blomster derfra, i leiligheten min, for å minne meg på det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 107: Rimi Langhus 

 

En fredag i mai, (må det vel ha vært), som jeg hadde fri, ifølge turnusen, på Rimi Kalbakken. 

 

Så hadde distriktsjef Anne-Katrine Skodvin invitert meg innom hennes kontor, på Rimis 

hovedkontor, på Sinsen der. 

 

(Hvis ikke dette var en lørdag, da. 

 

For det var få andre folk på jobb der, mener jeg å huske). 

 

For å diskutere min nye jobb, som butikksjef, på Rimi Langhus, da. 

 

Og jeg husker at jeg var sliten, (etter å ha slitt mye, på Rimi Kalbakken). 

 

Men at jeg såvidt klarte å komme meg til Hakon-gruppen sitt hovedkontor, på Sinsen, da. 

 

Og Anne-Katrine Skodvin, hu mente at jeg burde kjøre ut en tur, til Rimi Langhus, da. 

 

(Som hu forklarte veien til. 

 

For jeg hadde aldri vært på Langhus, før det her, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Og lørdagen etter dette møtet. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så kjørte jeg Sierra-en min, ut til Langhus der, da. 

 



(Eller Vevelstad, som det vel egentlig het, der denne butikken lå, da). 

 

Og jeg kjørte vel litt feil, og mista avkjøringa, ved Vevelstad togstasjon der, da. 

 

Og havna vel på Langhus Senter der, hvor jeg snudde vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg husker at det var artig å se en del grønne trær osv., som de hadde langs veien, ute i Ski-

distriktet der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde satt fra meg Sierra-en min, på parkeringsplassen, utafor Rimi Langhus der. 

 

Så gikk jeg inn, for å se, i butikken der, da. 

 

Og jeg hadde jo aldri vært i den butikken her før. 

 

Så jeg fikk jo helt sjokk, (må jeg si). 

 

For det første jeg så, da jeg gikk inn kundeporten der, det var at en pall, (som var helt råtten, må 

man vel si), lå  på gulvet, uten palletrekk på, da. 

 

Og oppå denne råtne pallen, så lå det noen rester av noen ti kroners-varer, (eller noe sånt), da. 

 

Så fra første sekund, så syntes jeg jo det, at dette var den verste Rimi-butikken, som jeg noengang 

hadde sett, da. 

 

Og jeg hadde jo planlagt det, (før jeg kjørte ut, til Rimi Langhus der), at jeg kunne prøve å få gjort 

unna helge-handelen min, mens jeg først var innom den her Rimi-butikken, da. 

 

Men brødavdelingen der, den var så rotete, da. 

 

Og alle tørrvarehyllene der, de var også veldig rotete, da. 

 

Så jeg fant ikke noe jeg hadde lyst til å kjøpe der, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så jeg bestemte meg for å heller handle i den Rimi-butikken, som lå i Rimi-bygget, på St. 

Hanshaugen, (der jeg bodde, da). 

 

Men til slutt, så fant jeg meg en Hakon melkesjokolade da, som jeg kjøpte, for å liksom komme 

meg ut av kassa-området der, da. 

 

Og det eneste som så bra ut, i den her butikken, (må man vel si). 

 



Det var hu unge, lyshåra kassadama, som satt i kasse 2 der, da. 

 

Det var jo den flotte tenåringsjenta, (må man vel si). 

 

Og det var også ei pen asiatisk jente, som satt i kasse 3 der da, (husker jeg). 

 

Men da jeg begynte der, (noen dager seinere), så hadde begge disse to butikkdamene slutta, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så det var jo litt skuffende da, husker jeg. 

 

For spesielt hu blonde kassadama, hu var jo veldig pen da, (husker jeg, at jeg syntes). 

 

Så det var jo litt 'nedtur', at den peneste dama liksom, som jobba, i den butikken, som jeg skulle 

begynne i, hadde slutta, like før, at jeg skulle begynne der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ellers i butikken der. 

 

Så kunne jeg ikke se noen andre Rimi-medarbeidere, da jeg var innom der, da. 

 

Men seinere, så fant jeg jo ut det, at de folka, som jobba der. 

 

De trivdes best nede på pauserommet, i kjelleren der, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Så det var nok der de andre de folka, som var på jobb, denne lørdagen, satt, da jeg var innom, på 

Rimi Langhus der, for første gang, da. 

 

Det er nok mulig. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg begynte å jobbe, på Rimi Langhus. 

 

Så jobba jeg vel ihvertfall en del timer sammen med den forrige butikksjefen. 

 

Og det var en kar ved navn Thomas, som hadde jobbet som butikksjef, på Rimi Langhus, som del 

av et trainee-program, i ICA, da. 

 

Og jeg husket vel såvidt han Thomas fra da han på et butikksjefmøte, på Rimi/ICA/Hakon sitt 



hovedkontor, på Sinsen, hadde skrytt av hvor bra det funka, å ha en femten-åring ved navn Morten 

Saksgård, som verneombud. 

 

Og da var det vel ingen andre som sa noe særlig, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Butikksjef Thomas, han bodde forresten på Bøleråsen, (het det vel). 

 

Og dette var ikke det samme Bøler, som der for eksempel Thomassen fra Geværkompaniet bodde, 

inne i Oslo. 

 

Nei, Bøleråsen, det var et byggefelt, som lå rett over veien til Ski, fra ved Vevelstad togstasjon 

cirka, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han butikksjef Thomas, han gifta seg forresten, med ei pen dame, i 20-årene, like etter at han 

slutta som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Og det husker jeg, fordi at det ble vel plassert et fotografi, av det brudeparet, inne på kontoret, på 

Rimi Langhus der. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før jeg begynte å jobbe, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Så måtte jeg også ha et møte med assistent Sølvi Berget, (forresten). 

 

(Et møte som distriktsjef Anne-Katrine Skodvin også var med på, vel). 

 

Sølvi Berget, det var ei skjør dame, (må man vel kalle henne), i 40-50-åra, som hadde vært mye 

sykmeldt, på grunn av konflikter og sånn, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men siden Rimi Langhus kun hadde en heltidsansatt assistent. 

 

(Til forskjell fra for eksempel Rimi Kalbakken, som jo hadde hatt både assistent Monika og 

assistent Kjetil Prestegarden). 

 

Så måtte jeg liksom prøve å være veldig ned-tonet, og rolig, da. 



 

I det her møtet, (og også seinere), når jeg prata med hu her skjøre dama, da. 

 

Og på Rimi Langhus, så hadde dem også ei litt skjør kassadame, som hadde vært sykmeldt lenge. 

 

Nemlig ei som het Tove, da. 

 

Og som plutselig dukka opp på jobben, og som jeg måtte ha en lignende samtale med, (av den som 

jeg hadde hatt med assistent Sølvi Berget), da. 

 

Inne på røykerommet der da, (var det vel). 

 

(Uten at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin var med på det møtet med kassadama Tove, vel). 

 

Og jeg skjønte da at jeg liksom måtte være veldig rolig og 'snill', da. 

 

(Mens jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Langhus). 

 

Sånn at ikke disse to skrullete, gamle kjærringene skulle bli sure, og løpe til legen, og sykmelde seg 

igjen, (for den minste ting), da. 

 

Så som butikksjef, på Rimi Langhus, så kunne jeg nesten aldri si noe omtrent, da. 

 

(For å overdrive litt. 

 

Men likevel). 

 

For da måtte jeg ha jobbet fjortentimers-vakter, hver dag, fram til jeg hadde klart å finne en vikar, 

for de her skrulle-damene, da. 

 

Og det orka jeg ikke, for jeg var så sliten, etter alt tullet, som hadde vært, (like før det her), på Rimi 

Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo lagt merke til det, da jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

At hvis vi rydda hyllene ordentlig, så økte omsetninga. 

 

(For Rimi Ryen holdt jo på å ta igjen Rimi Nylænde, i omsetning, høsten år 2000. 

 

Så da fikk jeg noen lagerhjelper til å begynne å rydde hyllene helt strøkne, på Rimi Nylænde, da. 

 

Et par ganger i uka, vel. 

 

Sånn at Rimi Nylænde også skulle få litt høyere omsetning, (og ikke bli tatt igjen, av Rimi Ryen), 

da). 

 



Og i det første ledermøtet, som jeg hadde, med assistent Sølvi Berget, nede på spiserommet, på 

Rimi Langhus der. 

 

Så foreslo jeg det da, (siden jeg jo hadde vært sjokkert, over hvor rotete butikken hadde vært, den 

lørdagen, som jeg hadde blitt sendt dit, av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, for å 'se på' butikken). 

 

At vi kanskje kunne fått en lagerhjelp, til å rydde hyller der, i to-tre timer, på fredags-

ettermiddagene. 

 

Sånn at butikken så fin ut, til helga, da. 

 

Og da sa assistent Sølvi Berget: 'Hva med Trond, da?'. 

 

Og da sa jeg det: 'Åja, kan han jobbe?'. 

 

Også ble det sånn, da. 

 

Og så viste det seg seinere, at Trond, det var sønnen til assistent Sølvi Berget, da. 

 

Og det hadde ikke skjønt, under det her driftsmøtet, da. 

 

Så da følte jeg meg litt lurt, (etter det her møtet da), må jeg innrømme. 

 

For jeg var kanskje litt trøtt og sliten, på den her tida, da. 

 

For det var vel egentlig sånn, at den tidligere butikksjefen Thomas, han hadde prøvd å liksom 

programmere meg, til å ikke gi Trond fler vakter da, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Men det ble så mange nye navn, (og sånn), for meg, i starten der. 

 

Samtidig med at butikken så helt jævlig ut da, (for å si det sånn). 

 

Så det ble litt dumt, da. 

 

For når han Trond Berget etterhvert dukka opp der, og liksom skulle 'rydde hyller', da. 

 

Så kunne man nesten ikke se det, at han hadde rydda der, da. 

 

Selv om jeg vel viste han hva jeg mente. 

 

(Og det var at man skulle trekke fram varer og kaste papp osv., i de hyllene som jeg trodde at var 

viktigst, for kundenes syn på butikken, da. 

 

Og det var vel de ved inngangen og de med middagsmat i, da. 

 

Stort sett). 

 

Så den ordninga, som gikk på at Trond Berget skulle shine tørrvarehyller, på Rimi Langhus, på 

fredagene, i tre-fire timer, (var det vel). 

 

Den ordninga, den skeia ut, så etter et par fredager, så slutta han helt å rydde hyller, da. 

 



Og gjorde istedet bare det mora hans sa, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og etter enda en stund, så satt han minst like mye nede på spiserommet, som han var oppe i 

butikken, da. 

 

(Sammen med sin kamerat Joakim, (som ble kalt Jokke), var det vel). 

 

Så det forsøket mitt, på å få mer ryddige tørrvarehyller, på Rimi Langhus. 

 

Det mislyktes fullstendig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 108: Møtte igjen Siri Rognli Olsen 

 

Ikke så lenge etter at jeg begynte å jobbe, på Rimi Langhus, så møtte jeg plutselig igjen Siri Rognli 

Olsen, (husker jeg). 

 

David Hjort, han hadde hatt så dårlig råd, den første tida, etter at han flytta fra Billingstad og til 

Geviret, (heter det vel), på Bjørndal. 

 

(Noe han skylde på sin eks-dame Linn Korneliussen, husker jeg. 

 

Siden han kjøpte så mye møbler, da han bodde sammen med henne. 

 

Noe sånt). 

 

Så David Hjort, han forklarte meg det, at han bare spiste en halv Grandiosa, om dagen, i perioder, 

osv. 

 

(Noe sånt). 

 

Og en gang, som jeg ble invitert, til David Hjort, på en fest, (eller om det var et vorspiel), på 

Bjørndal. 

 

Så spurte David Hjort meg om jeg ville ha en bolle med nudler, (husker jeg). 

 

For det var den eneste maten han hadde råd til, på den her tida, da. 



 

(Noe sånt). 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

Så jeg spiste det der, da. 

 

Mens noen unge Bjørndal-damer satt og så litt lurt på meg, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og David Hjort, han fortalte det, at han pleide å kjøpe nudler, i en innvandrerbutikk, som lå på 

baksida av Oslo City der. 

 

For der kosta det bare 70-80 kroner for en eske med 24 pakker nudler, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg syntes det, at de nudlene egentlig smakte ganske godt. 

 

Og at det var morsomt å spise noe ny mat også, liksom. 

 

For krydderet til disse nudlene, det smakte jo ganske godt da, (syntes jeg). 

 

Og jeg pleide å kjøpe sånne bokser med hermetisk kalkun-kjøtt, som jeg skar i terninger og heiv 

oppi nuddel-gryta, når nudlene var ferdigkokte, da. 

 

Sånn at det ble et måltid, liksom. 

 

For jeg likte å variere litt hva jeg spiste, da. 

 

Selv om Magne Winnem en gang ble helt gal, (må man vel si), da han så en nuddelpakke, i 

kjøkkenskapet mitt, og kalte det for 'studentmat', (eller noe), med høy stemme, da. 

 

Når han liksom inspiserte leiligheten min, (som en nazist nesten), da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg skulle betale for den her esken med nudler, i innvandrerbutikken. 

 

Så hadde de ikke bankautomat, i kassa, viste det seg. 

 

Så jeg måtte gå i minibanken, på hjørnet av Oslo City der, da. 

 

Og da jeg kom bort dit, så stod Siri Rognli Olsen der, da. 

 



(Hu 'dundrete' trønder-dama som har vært med i en sketsj på TV, (med en komiker som heter Henrik 

Elvestad), som kunde i en Kiwi-butikk, da). 

 

Og Siri Rognli Olsen, hu kjente igjen meg, og sa hei, da. 

 

Og jeg fikk vel e-post adressen hennes, (eller noe sånt), før jeg dro tilbake til den asiatiske butikken, 

og betalte for de nudlene, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter dette, så avtalte jeg å møte Siri Rognli Olsen, på Blue Monk, (hvor jeg jo før dette hadde vært, 

med søstera mi, Inga Marte Thorkildsen, (hvis det var henne) og hu Blink-dama fra Fredrikstad). 

 

Hvor Siri Rognli Olsen og meg, prata litt om gamle dager, på Braemar osv., vel. 

 

Og det viste seg det, at Siri Rognli Olsen, hu hadde kjøpt seg leilighet, rett over Sannergata, for den 

Kiwi-butikken, hvor hu var med i den Henrik Elvestad-sketsjen, da. 

 

I en stor, hvit blokk der. 

 

(Ikke så langt unna der NHI arrangerte eksamener, det første året, som jeg bodde, i Oslo. 

 

Og heller ikke så langt unna det utestedet Månefisken, hvor Rimi hadde arrangert julebord, jula år 

2000, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter dette igjen, så dro Siri Rognli Olsen og jeg, ut på en slags 'Løkka-safari', på Grunerløkka, en 

helg. 

 

Jeg husker at vi satt på en uteservering, øverst i Birkelunden der, vel. 

 

Så dette var nok sommeren 2001. 

 

(Noe sånt). 

 

Og halvliterne der, (som jeg betalte vel), de kosta 49 kroner, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Så jeg mobba nesten de som stod i baren der litt, da. 

 

For det var en kjip pris, når det gjaldt driks, skjønte jeg. 

 

For jeg hadde jo vært på en god del byturer, sammen med min halvbror Axel, (som jo jobba som 

kokk, og var mye ute på byen), osv. 



 

For jeg pleide alltid bare å betale 50 kroner, per halvliter, liksom. 

 

Så hvis halvliterne kosta 47 kroner, så betalte jeg bare 100 kroner, for to øl, da. 

 

Og lot bartenderne beholde resten, liksom. 

 

Noe som jo bare ble to kroner, for de som jobba, på den 'øl-restauranten', på Grunerløkka der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siri Rognli Olsen, hu studerte vel bibliotek-fag, (mener jeg å huske), på HiO, på den her tida. 

 

(Noe sånt). 

 

Og på veien til den øl-restauranten. 

 

Så møtte Siri Rognli Olsen ei studie-venninne, (eller noe sånt), da. 

 

Og hu studie-venninna, hu spurte Siri Rognli Olsen, om hu og jeg, var sammen da, (eller noe sånt). 

 

Og da sa Siri Rognli Olsen til meg, at: 'Vi er vel det', (eller noe sånt). 

 

Men da svarte jeg ikke noe, (husker jeg). 

 

For jeg syntes vel egentlig det, at Siri Rognli Olsen, var litt for dundrete liksom, til å ha som 'fast' 

dame, da. 

 

Jeg så vel heller for meg det, at hvis jeg skulle bli sammen med ei dame, så burde det være ei som 

så litt finere ut, enn Siri Rognli Olsen, da. 

 

Så jeg svarte ikke noe, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi hadde vært på den øl-restauranten. 

 

Så dro Siri Rognli Olsen og jeg, på en del utesteder, på Grunerløkka der, da. 

 

(Men vi droppa vel å dra på Kjøkkenhagen og Fru Hagen, da. 

 

Muligens fordi at jeg var ganske lei av de her 'Hagen-utestedene', da. 

 

Det er mulig). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På et av de utestedene, som Siri Rognli Olsen og jeg havna på. 

 

Så spurte Siri Rognli Olsen, hva jeg syntes, om ei pen dame, som stod ikke så langt unna oss der. 

 

Og da sa jeg det, (husker jeg), at hu hadde vel 'pen fremtreden'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble Siri Rognli Olsen sur, (husker jeg). 

 

For hu var lei seg vel, fordi at hu selv ikke hadde så pen fremtreden, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi hadde vært på 3-4 utesteder, på Nedre Grunerløkka der, (må det vel ha vært). 

 

Så lokka Siri Rognli Olsen meg med hjem til seg, da. 

 

Ved å 'bable' om at hu hadde noen videofilmer og noe potetgull, (og sånn), da. 

 

Og så, etter å ha gitt meg en potetgull-pose, som var spist av, fra før, vel. 

 

Så begynte hu bable om at hu hadde vært sammen med en iraker, (eller noe). 

 

Og begynte å suge pikken min, på irakisk vis da, (eller hva det kan vært). 

 

For hu skulle liksom vise meg, hva nytt hu hadde lært, siden hu rei meg, i vannsenga mi, på 

Abildsø, i 1990, da. 

 

(Altså elleve år før det her, da). 

 

Og hu sugde liksom pikken min, sånn at hu hadde vakum inni munnen sin, da. 

 

Før hu liksom lagde et smell, med munnen sin, når hu førte hue sitt, oppover og av pikken min, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Etter det her, så havna vi i dobbeltsenga, til Siri Rognli Olsen da, (husker jeg). 

 

Og hu hadde en brett med p-piller, (må det vel ha vært), liggende på nattbordet sitt, (husker jeg). 

 

Så da regna jeg med at det var trygt å knulle litt, da. 

 

Så vi knulla vel i en time eller to kanskje, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da vi var ferdige, så spurte Siri Rognli Olsen, om jeg ville ha noe tørkepapir, for å tørke av 

pikken min med. 

 

Men da syntes jeg kanskje at det nok ble litt vel irakisk, da. 

 

Så da sa jeg nei takk, til det, (husker jeg). 

 

Og så gikk jeg vel heller inn på badet, og skylte pikken min i vasken der, (tror jeg). 

 

(Sånn som jeg også hadde gjort, etter at Siri Rognli Olsen plutselig hadde begynt å ri meg, i 

vannsenga mi, på Abildsø, 11-12 år tidligere, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siri Rognli Olsen, hu var forresten ikke helt den samme personen, som hu hadde vært tidligere, 

(husker jeg). 

 

For jeg spurte henne, den her kvelden, (må det vel ha vært), om hvordan musikk hu hørte på, for 

tida, da. 

 

Og da svarte hu det, at hu hadde ikke hatt tid til, å følge med, på musikk-fronten, de siste årene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Enda hu hadde jo vært veldig musikkinteressert, på slutten av 80-tallet, da. 

 

For hu sendte meg jo to-tre opptakskassetter, med forskjellige sanger på, (husker jeg), på den tida, 

som jeg bodde, på Abildsø, da. 

 

Så hu Siri Rognli Olsen, hu hadde forandra seg en del da, på de her 11-12 åra. 

 

(Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Jeg besøkte hu Siri Rognli Olsen et par ganger til, iløpet av den tida, som jeg bodde, i Norge. 

 

Og det var sommeren 2003, (ihvertfall), husker jeg. 

 

Og en gang imellom sommeren 2001 og sommeren 2003, da. 

 

(Muligens sommeren 2002). 

 

Og jeg husker at Siri Rognli Olsen snakka så mye om sex, de gangene, som jeg besøkte henne, da. 

 

Og det må vel ha vært nettopp sommeren 2001, vel. 

 

At Siri Rognli Olsen 'babla' om det, at hu hadde begynt å gå på sex-klubb. 

 

Og at en gang, så hadde hu tatt med seg en hjem fra den sex-klubben, som hadde hatt micro-penis, 

da. 

 

Og da sa vel jeg noe sånt, som at jeg hadde vel kanskje ikke verdens største negerpikk, jeg heller. 

 

Men da svarte Siri Rognli Olsen det, (husker jeg), at jeg hadde vel ikke noe å skamme meg over. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siri Rognli Olsen, hu begynte også å bable om det, under et av mine besøk hos henne, i leiligheten 

hennes, (husker jeg). 

 

At hu var interessert i noe som het orgasme-kontroll, da. 

 

Og det betydde, (sa hu), at mannen skulle ha på seg noe slags kyskhetsbelte, som bare dama hadde 

nøkkelen til, da. 

 

Men det syntes jeg at hørtes veldig lite interessant ut, da. 

 

Og det sa jeg vel også til henne. 

 

Og da jeg kom hjem, fra det her besøket, dagen etter. 

 

Så fortalte jeg alle på sol.20ognoe, på web-chat, (var det vel). 

 

Om hu her rare trønder-dama da, som jeg hadde møtt igjen, etter mange år. 

 

Og som i mellomtiden hadde blitt pervers, (må man vel si), og gikk på sex-klubb og babla om 

orgasme-kontroll, (og sånn), da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn forresten. 

 

At når man lå i senga, til Siri Rognli Olsen der, om natta, (når det var stille), da. 

 

Så kunne man høre en slags brusende lyd da, (husker jeg). 

 

Og det var fra Akerselva, som vel må ha vært nesten som en foss, utafor det bygget, hvor hu Siri 

Rognli Olsen bodde, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Hu Siri Rognli Olsen. 

 

Hu fortalte meg også det en gang, i leiligheten hennes, ved Akerselva der. 

 

At trøndersk hadde mange ord, som ikke fantes på vanlig norsk, (og som jeg ikke skjønte noe av), 

da. 

 

Så det er mulig at det er snakk om to forskjellige folkeslag, når man snakker om trøndere og 

nordmenn. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



PS 2. 

 

Og en annen gang, (tror jeg at det må ha vært), i leiligheten, til Siri Rognli Olsen, ved Akerselva 

der. 

 

Så spurte Siri Rognli Olsen meg, (av en eller annen grunn), om jeg ikke så forskjell på svenske og 

norske unger. 

 

Men det hadde jeg vel aldri tenkt over før, så da svarte jeg nei, husker jeg. 

 

Men det var visst lett å se forskjell da, mente hu Siri Rognli Olsen. 

 

(Uten at jeg skjønner hva hu tenkte på da. 

 

For både svensker og nordmenn er vel ofte blonde, for eksempel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Da jeg skulle ta min første eksamen, ved NHI. 

 

Så var jeg ikke sikker på hvordan jeg skulle komme meg til Birkelunden, (på Grunerløkka), som 

NHI hadde anbefalt oss studentene å dra til, da. 

 

(For så å gå noen hundre meter til eksamenslokalene som lå langs den gata som skifter navn fra 

Waldemar Thranes gate til Sannergata, vel. 

 

Ved Akerselva der. 

 

Ikke så langt unna der Siri Rognli Olsen bodde, mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Langhus, 

da). 

 

Og da, så gikk jeg inn, på Trafikanten der, (husker jeg). 

 

Og spurte i ei luke der, om hvilken buss eller trikk som gikk til Birkelunden. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så retta hu dama i informasjonsluka på meg, og sa at det het 'Bjerkelunden'. 

 

Og da, så gikk jeg ut igjen, og sa fra til noen andre NHI-studenter, som stod utafor Trafikanten der. 

 

(Blant annet hu brunetta, i 20-åra, som pleide å sitte i 'røyke-trappa' der, å chatte, røyke og drikke 

kaffe, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 



Men vi kom oss til Birkelunden likevel, da. 

 

Og gikk så til eksamenslokalene der, da. 

 

Selv om jeg nok gikk rundt litt som i en døs, (på Øvre Grunerløkka der), mens jeg lurte på det her 

med Birkelunden og Bjerkelunden, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 109: Personalfest hos assistent Sølvi Berget 

 

Den første lørdagen, (må det vel ha vært), som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Så skulle det være personalfest, hjemme hos assistent Sølvi Berget, på Vevelstad, da. 

 

Og jeg hadde jo jobblørdag, (nesten som vanlig, hadde jeg nær sagt, når det skulle være Rimi-fest). 

 

Og jeg hadde jo blitt slitt ut, (må jeg vel si), da jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Så det var såvidt at jeg orka, å dra på den her festen, da. 

 

Etter cirka tolv timers jobbing, den dagen, da. 

 

Jeg husker at jeg lå i senga mi, i Rimi-leiligheten min, og prøvde å finne krefter, til å komme meg i 

dusjen, og så dra på den her festen, da. 

 

Og at jeg så tok Ski-toget til Vevelstad, at. 

 

Og at jeg traska rundt der, og spurte en lokal tenåringsgutt, (var det vel), om hvor Sølvi og Trond 

bodde, da. 

 

Etter å ha surra litt rundt der, i et kvarter, (eller noe sånt), vel. 

 

Noe sånt. 

 

Men Vevelstad, det var liksom ganske sånn 'Suburbia' da, (som i Pet Shop Boys-sangen). 

 

Så det var vel antagelig ikke en sjel der, som ikke visste hvem Solvi og Trond var, (hvis jeg skulle 

tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Da jeg omsider fant fra til den her festen. 

 

Så skyldte jeg på at jeg hadde sett på fotballkamp da, (og at det var derfor at jeg hadde blitt 

forsinka). 

 

(For Norge spilte vel landskamp den dagen, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Og da måtte jeg sitte et sted det var vanskelig å sitte og spise, (mener jeg å huske ihvertfall). 

 

På verandaen til assistent Sølvi Berget, da. 

 

Også fikk jeg noen rester av grillmaten de andre hadde spist før jeg dukka opp der, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Denne festen, den var vel egentlig til ære for avtroppende trainee-butikksjef Thomas, (tror jeg). 

 

Og han var jo forlovet, med ei pen dame, i 20-åra, som han bodde sammen med, på Bøleråsen, da. 

 

Men på den her festen, så var han liksom i par, med hu pene 17-18 år gamle kassadama, da. 

 

Som hadde vært på jobb, den lørdagen, som distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde sendt meg, 

for å ta en kikk, på Rimi Langhus, da. 

 

For det var snakk om en sang, husker jeg, litt utpå kvelden der. 

 

Og jeg spurte hu pene, unge kassadama, om den her sangen, da. 

 

Og da møtte hu spørre avtroppende trainee-butikksjef Thomas, om hu fikk lov, til å synge litt av den 

sangen, for meg, (og de andre som satt der), da. 

 

Så han trainee-butikksjef Thomas, han hadde visst et helt harem ute i Vevelstad der, da. 

 

Men det fikk han visst lov til å ha, da. 

 

Selv om jeg husker det, at assistent Sølvi Berget, hu 'babla' om hvordan det skulle gå, når trainee-

butikksjef Thomas og hu unge skjønnheten, skulle gå hjem til Bøleråsen, (må det vel ha vært), 

sammen da, etter den her festen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Jeg hadde jo tatt med meg en six-pack med øl, (ihvertfall vel). 

 

Og cirka en halv halvflaske vodka, som jeg vel må ha kjøpt, på den Danmarksturen, til Kjetil 

Prestegarden, cirka et halvt år før det her, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og den vodka-flaska, den fikk vel låseansvarlig Anders Karlsson tak i. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og vips, så var den flaska ganske tom, vel. 

 

Så jeg som liksom hadde hatt med meg så mye drikkevarer. 

 

Jeg hadde plutselig ikke noe å drikke på da, utpå kvelden der, da. 

 

(Og det var jo som på det bryllupet til Hege fra Rødgata og Jan Snoghøj, oppi den dalsida, oppe i 

Hallingdalen der. 

 

At det ikke var noe mulighet til å kjøpe alkohol noe sted, så seint på kvelden, da). 

 

Så jeg så litt glupskt på en sånn flott cognac-flaske, (må det vel ha vært), som ekteparet Berget 

hadde stående, i reolen sin da, og som var formet som et skip, (eller noe sånt), vel. 

 

Men jeg klarte såvidt å beherske meg, da. 

 

Og ikke spørre om å få en smak, av den her cognac-flaska, da. 

 

Selv om jeg tror at både herr og fru Berget, må ha sett det på meg, at jeg godt kunne hatt lyst på en 

dram, da. 

 

(Siden at vodkaen min hadde blitt rappa liksom, da). 

 

Men jeg klarte å dy meg, fra å spørre, da. 

 

Og ekteparet Berget, de tilbydde meg heller ikke en dram, da. 

 

Og det skjønte jeg vel egentlig og. 

 

For jeg var rimelig full, da. 

 

Og den flaska så veldig fin og dyr ut, da. 

 

Så den var nok bare for nyttårsaftener og femtiårs-lag, (eller noe sånt), da. 

 

(Vil jeg vel tippe på, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at det var sånn, at Eivind Danielsen, begynte å bable om det, at han kunne tenke seg 

å bli låseansvarlig, (var det vel), på den her personalfesten, da. 

 

Og da var det noen som baksnakka meg, (husker jeg), og sa at jeg var sånn 'halleluja', når det gjaldt 

Rimi. da. 

 

Men jeg prøvde jo bare å være butikksjef, liksom. 

 

For jeg var jo vant til det, å jobbe steder, hvor det hadde vært vanskelig, å få tak i nok 

medarbeidere. 

 

(Siden det hadde vært oppgangstider, i Norge, det meste av tida, som jeg hadde jobba, som Rimi-

leder, da). 

 

Så det var nesten sånn i Rimi, at uansett hva man gjorde, (som butikksjef), så ble det feil liksom, da. 

 

(Siden det alltid var noen som mente ditt og datt, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også en medarbeider, som het Henrik vel. 

 

Som sovna, inne i stua, til assistent Sølvi Berget, (mener jeg å huske). 

 

Og da syntes jeg litt synd på han. 

 

For da ble assistent Sølvi Berget sur, (husker jeg). 

 

Så da prøvde jeg å få henne til å ikke lage noe konflikt, med personalet liksom, da. 

 

Men det her var visst ganske strengt, da. 

 

At der i heimen, så skulle ingen sove med hue på et av stueborda liksom, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter den her festen, så kjørte assistent Sølvi Berget sin eldste sønn, (storebroren til Trond), meg 



hjem, til Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen da, (husker jeg). 

 

(Sammen med en kamerat, eller to, som også satt i bilen, vel). 

 

Og da ga jeg han vel 300 kroner, (eller noe sånt), for å liksom ha vært 'taxi', da. 

 

Så det var jo bra service. 

 

For ellers så tror jeg ikke at det hadde vært så lett, å komme seg noen steder, fra uti Vevelstad der. 

 

For det gikk vel ikke noen nattbusser, (eller noe sånt), noen steder, tror jeg. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 110: Mer fra Rimi Langhus 

 

Det var forresten sånn, på Rimi Langhus. 

 

At distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu arrangerte et personalmøte, den første dagen som jeg jobba på Rimi Langhus da, (må det vel ha 

vært). 

 

For å liksom presentere meg, som ny butikksjef, i butikken, da. 

 

Og jeg forklarte, under det her møtet, at jeg hadde jobba i Rimi, i åtte-ni år, da. 

 

Og da fikk jeg på slutten av møtet en spydig kommentar, husker jeg, fra en liten pjokk nærmest, 

(nemlig Espen Karlsson), som jobba der, da. 

 

For han sa det, husker jeg, (om et eller annet da), at: 'Det vet kanskje Erik som har jobba i Rimi i 

åtte år'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men han pjokken, da. 



 

Han ligna kanskje litt på Emil i Lønneberga, eller Dennis, eller Eric Cartman i South Park, da. 

 

Dette var en litt tjukk gutt som ikke hadde kommet i puberteten engang vel, han her Espen 

Karlsson, da. 

 

Så jeg klarte ikke helt å ta han alvorlig, da. 

 

Selv om assistent Sølvi Berget seinere sa til meg det, at alle de andre på møtet, (fra Rimi Langhus), 

hadde blitt sjokkert over han her 'Eric Cartman', da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Assistent Sølvi Berget, hu hadde forresten jobba på den lokale lompefabrikken Skoga Brød, (eller 

noe sånt), husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og om det var der, (eller om det var i Rimi), som assistent Sølvi Berget hadde lært om åpen 

kommunikasjon. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men assistent Sølvi Berget, hu ville gjerne ha åpen kommunikasjon, hele veien, når det gjaldt 

driften av butikken, da. 

 

For det var hu vant til fra før da, (mente hu). 

 

Men det var ikke jeg vant med fra før da, (for å si det sånn). 

 

Jeg hadde heller gjort det sånn, at jeg gikk rundt og grubla, for meg selv, om ditt og datt, i butikken, 

da. 

 

(Mens jeg la opp kjølevarene, for eksempel). 

 

Og så hadde jeg informert assistent Stian Eriksen, på Rimi Nylænde, om det og det, når jeg hadde 

tenkt ut noe greier, da. 

 

Men assistent Sølvi Berget, hu ville liksom vite alt jeg tenkte på og, (må man vel si). 

 

Hu ville liksom henge med på hvordan jeg så for meg alt arbeidet i butikken, hele tida, da. 

 

Og det var jeg ikke vant med fra før, da. 

 

Så dette ble som noe nytt for meg, da. 

 

Og assistent Sølvi Berget, hu var også litt skjør da, (må man vel si). 

 



(Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Så det var nok at man glemte å si en bagatell, (angående hva man tenkte om arbeidsplanene 

fremover, i butikken), så ville hu gå å sjukmelde seg, da. 

 

(For å overdrive litt. 

 

Men likevel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg, jeg var jo vant med å jobbe på hypermarkedet Matland/OBS Triaden, som lå i Skårer-

området, og hadde Maxi Skårer som hovedkonkurrent, da. 

 

Så der var det høye krav til standard, både når det gjaldt at butikken skulle se bra ut og til 

kundeservice, da. 

 

Så jeg klarte nesten å 'shine' en butikkhylle, (sånn som i den 'vaffel-sketsjen' til han Friskusen til 

Otto Jespersen), i blinde. 

 

Mens det vel ikke fantes en eneste medarbeider, på Rimi Langhus, som hadde ryddet en butikkhylle 

før, (tror jeg). 

 

(For å overdrive litt. 

 

Men likevel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så det var jo sånn, at når jeg prøvde å få til en rutine, for å få ryddet de viktigste hyllene, i butikken, 

før helga. 

 

Så skeia det ut, da. 

 

Og det ble sabotert mot, (må jeg vel nesten si), av assistent Sølvi Berget, da. 

 

(Som heller satt sin sønn Trond, til å gjøre andre ting, i butikken, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og som jeg skrev om, i et tidligere kapittel, så syntes jeg jo at Rimi Langhus så ut som den verste 

Rimi-butikken, som jeg noengang hadde sett, den første gangen, som jeg så den butikken, da. 

 

Og den råtne pallen, som lå like etter inngangsporten, den fikk jeg raskt byttet ut, med noen 

tomkasser, med Rimi kasseskjørt på, da. 

 

(Sånn som også hadde presentert ti-kroners-varene, på Rimi Nylænde og Rimi Kalbakken, da). 

 

Men det største problemet, sånn som jeg så det. 

 

Og som gjorde at Rimi Langhus så veldig harry ut, da. 

 

Det var at det stod et kjempestort, høyt og grått, metall-smågodt-stativ, midt i fruktavdelingen, da. 

 

Og det problemet, det turte jeg ikke å snakke med assistent Sølvi Berget om, (husker jeg). 

 

For assistent Sølvi Berget, hu hadde kanskje lært om åpen kommunikasjon, (og sånn), på Skoga 

Brød. 

 

Men jeg tror ikke at hu noengang hadde lært å rydde en butikkhylle, (hvis jeg skulle tippe, 

ihvertfall). 

 

(Noe som forresten den andre gamle butikk-kjærringa der, Tove, var veldig flink til, borte i 

kassaområdet der, da. 

 

Når det var stille i kassa. 

 

For hu Tove, hu rydda alle hyllene, i fem-ti meters radius, (eller noe sånt), fra kasse 1, hver dag, da. 

 

Når det var lite kunder i kassa, på morgenkvisten, da). 

 

Så for å få bort den smågodt-sjokkeren. 

 

Som ødela butikken da, (vil jeg si). 

 

Siden den ødela fruktavdelingen, da. 

 

Siden den liksom skygga for frukta, og tok mye plass der. 

 

(Og også ødela mye for innsynet, til hele den innerste delen av butikken da, må man vel si). 

 

Og gjorde at frukt-avdelingen, (og butikken), så kjedelig ut da, (vil jeg si, ihvertfall). 

 

Og som jeg hadde tenkt, på Rimi Nylænde. 

 

(Eller som distriktsjef Jan Graarud der, først nevnte, vel. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så hørte EMV-brusen vel mest hjemme i brusavdelingen. 

 

Og på samme måte, så hørte vel smågodtet mest hjemme i godte-avdelingen da, (tenkte vel kanskje 



jeg). 

 

Men jeg turte ikke å si noe om det her, til assistent Sølvi Berget, da. 

 

(Om at jeg vurderte å flytte det svære smågodt-stativet, da). 

 

For jeg forestilte meg vel det, at hu da godt kunne være troendes, til å finne på en eller annen 

unnskyldning, for å liksom sette seg på bakbeina, når det gjaldt å flytte det svære smågodt-stativet, 

da. 

 

Og det stativet, det ødela butikken, (som var veldig liten og trang), veldig mye, vil jeg si. 

 

Så jeg ville ikke risikere at assistent Sølvi Berget liksom skulle ødelegge mine flytteplaner, for det 

stativet, da. 

 

Så jeg måtte liksom ringe Legra i smug da, og bestille noen korte, røde butikk-hyller, (såkalte 90-

hyller, siden de var 90 centimeter lange). 

 

(Og da sa Legra forresten at de hadde disse 90-hyllene stående på 'Grisehuset'. 

 

Noe jeg stusset veldig på, og vel såvidt tok opp med distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (mener jeg 

å huske, ihvertfall)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når så assistent Sølvi Berget hadde sin sommerferie. 

 

Så fikk jeg låseansvarlig Kjetil Furuset, (var det vel), til å jobbe min vanlige ledervakt, en dag, da. 

 

Og så fikk jeg med han Eric Cartman, (eller Espen Karlsson, som han egentlig heter). 

 

Til å hjelpe meg, da. 

 

Og så tok vi bort to 1.30, (eller om det heter 1.20), hylle-seksjoner, (på enden av en lang rekke med 

hylle-seksjoner), i kassaområdet, da. 

 

Og så bytta vi disse lange hyllene ut med noen litt kortere hyller, da. 

 

Og så minska vi plassen litt, for noe sjokolade og potetgull, da. 

 

Og så ble det akkurat plass til det svære smågodt-stativet, foran kasse 2 og 3, da. 

 

(Noe som jeg hadde målt opp fra før, da. 

 

Mer eller mindre i smug, muligens). 

 

Sånn at frukta og hele butikken, ble seende mye åpnere, finere, lysere, ryddigere og velorganisert ut, 

da. 



 

(Vil jeg si, ihvertfall). 

 

Og dette prosjektet, det måtte jeg jo nesten gjennomføre, som en terroraksjon, da. 

 

For at ikke assistent Sølvi Berget skulle finne på å stoppe dette prosjektet, på grunn av noe tøys, 

som en uerfaren butikk-kjærring, (må man vel kunne kalle henne), kanskje kunne ha hatt, oppi huet 

sitt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da måtte Espen Karlsson og jeg. 

 

Få hjelp av ihvertfall to Rimi Langhus-karer til, (mener jeg å huske). 

 

For å klare å få flytta den svære, 'kommunist-grå' smågodt-sjokkeren, fra frukta og bort til kassene, 

da. 

 

Siden det 'kommunist-stativet' var så enormt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og siden det da ble mye bedre plass, borte i frukta. 

 

(Jeg satt fire, (var det vel), sånne papp-sjokkselgere, (som jeg bestilte fra Norgesfrukt, vel). 

 

Der hvor den 'kommunist-sjokkeren' hadde stått, da. 

 

Og på de fire, nye papp-sjokkselgerne, (fra Norgesfrukt), så plasserte jeg frukt som var på tilbud og 

frukt som det var sesong for, da). 

 

Og siden jeg la opp frukta, sånn som jeg hadde lært, på Rimi Kalbakken, (bare noen måneder før 

det her). 

 

(Nemlig at jeg liksom bygde opp fruktdisken, da. 

 

Som jeg har skrevet ganske detaljert om, i et tidligere kapittel). 

 

Og jeg brukte også det jeg hadde lært, på Gartnerhallen sitt fruktkurs, (på midten av 90-tallet), på 

Økern, da. 

 

(Når det gjaldt selgende fargemønstre. 



 

Og også når det gjaldt å ta bort den frukta, som man ikke ville ha kjøpt selv, da. 

 

(Noe de ikke var så flinke til, på Rimi Langhus, fra før, vel. 

 

Og jeg må si at frukta der så helt jævlig ut, da jeg begynte som butikksjef der. 

 

Hvis jeg skal få lov til å si min ærlige mening). 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Så fruktandelen, på Rimi Langhus, den økte veldig, da. 

 

Etter at jeg begynte som butikksjef der. 

 

Sånn at jeg som butikksjef, på Rimi Langhus, vant en driftskonkurranse, som het Rimi Gullårer, for 

andre halvdel, av 2001, da. 

 

For når fruktsalget økte. 

 

Så økte også snitthandelen, da. 

 

Og jeg klarte også såvidt kravet til økning i EMV-salg, da. 

 

(Muligens på grunn av at jeg fikk låseansvarlig Anders Karlsson til å gjøre om noen hyller, i 

butikken, etter planogram, da. 

 

I den grad det var mulig, siden det var alt for få hyller egentlig, (og alt for høye hyller), på Rimi 

Langhus, da. 

 

Men låseansvarlig Anders Karlsson, han var en smart kar da, (må man vel si). 

 

Så han improviserte, når han ikke kunne bruke planogram, da. 

 

Og de hyllene han gjorde om, de ble veldig bra, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 111: Enda mer fra Rimi Langhus 

 

På Rimi Langhus, så var det litt 'mangelvare' på folk, etter at de to 'horene', (eller hva de var), til 

trainee-butikksjef Thomas, (fra Bøleråsen), hadde slutta. 

 

Men søstera mi Pia, hu fortalte meg det, (muligens på vei tilbake fra tante Ellen sin femtiårsdag, i 

Nevlunghavn), at onkel Runar sin yngste sønn, Øystein, var arbeidsledig, da. 

 

(Etter visstnok å ha studert på IT-akademiet. 

 

Hvor jo Magne Winnem jobba. 

 

Og jeg jo var med å spille bedriftsfotball, da. 

 

Men jeg fikk aldri spurt Magne Winnem om han kjente Øystein Olsen. 

 

For Magne Winnem, han var aldri på #blablabla, for eksempel, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så enten, så ringte jeg han Øystein selv, eller så fikk jeg Pia til å ringe. 

 

Og så dukka han Øystein opp, på Rimi Langhus, da. 

 

Med den Mercedes Gelendewagen, som faren min, hadde sklidd baklengs ned veien opp til 

Birkebeiner-hytta, på Sand med, (før Øystein ble født), på begynnelsen av 80-tallet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg lærte opp han Øystein Olsen selv, i kassa, på Rimi Langhus der, da. 

 

Og han Øystein, han ble litt sur, (husker jeg). 

 

Da jeg sa til han det, at han måtte si 'takk' og 'versågod', til kundene, som handla, på Rimi Langhus, 

da. 

 

For det likte han ikke, (husker jeg). 

 

Så Øystein Olsen, han var nok ikke så utadvendt, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall. 

 



Men jeg kjente ikke han Øystein Olsen så utrolig bra, da. 

 

Jeg hadde vel bare prata møtt han, et par ganger, etter at han hadde lært å prate, (tror jeg).. 

 

Og det var vel sommeren 1990. 

 

(Da jeg var på besøk hos onkel Runar og dem, i Son, i en uke, eller noe sånt, vel). 

 

Og på det slektstreffet, i Son, i romjula 1997, (var det vel). 

 

Da de liksom skulle innvie det svømmebassenget, som dem hadde 'fabla' om, siden 70-tallet 

omtrent, da) 

 

Og det var vel derfor, at jeg også trodde det, at han kanskje kunne ha godt av, å jobbe litt i butikk, 

da. 

 

Så ble han kanskje litt mer utadvendt, da. 

 

(Og litt mindre nerdete kanskje, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at Øystein Olsen noen ganger kom seg på jobb, ved å ta tog, (fra Sonsveien togstasjon), 

vel. 

 

(Han måtte vel muligens bytte tog i Ski, hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Og det var et stykke, mellom Langhus og Son, fant jeg ut. 

 

(Selv om begge disse stedene ligger i Follo, da). 

 

For jeg kjørte Øystein Olsen hjem fra jobben, et par ganger, da vi begge jobba seinvakt, da. 

 

Og da ville han ikke at jeg skulle kjøre han helt fram til den store villaen deres, i Isdamveien, 

(husker jeg). 

 

Men han ba meg om å slippe han av like ved der jeg hadde prøvd å tagge hakekors, (i mangel av 

andre ideer), inni et fraflytta hus, i starten av Isdamveien der, på midten av 80-tallet, da. 

 

(For jeg ble liksom presset, av Ove og onkel Runar, til å begynne med grafitti, da. 

 

Og jeg kjøpte ikke noen sprayboks, på en Sverige-tur, som faren min og onkel Runar dro med Ove 

og meg på, da. 

 

(For jeg syntes vel at kinaputter var artigere, på den her tida). 

 



Men da ga onkel Runar meg penger, for å kjøpe en sprayboks, (til meg selv), som jeg egentlig ikke 

hadde så lyst til å kjøpe da, husker jeg. 

 

(Så jeg måtte gå inn i den butikken, i Strømstad vel, enda en gang, da). 

 

For grafitti, det var mer en Follo-ting, enn en Berger-ting, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg kjørte Øystein Olsen, hjem fra Rimi Langhus, så kjørte jeg også en tur ned til 

havna, i Son der, da. 

 

(Etter å først ha sluppet av Øystein Olsen, da). 

 

Og jeg kikka litt på båtene og sånn der, da. 

 

Noe jeg hadde gjort mange ganger før, under oppveksten, da. 

 

For jeg var ganske ofte med faren min, de to-tre åra, (eller hva det var igjen), som han dreiv og 

bygde, på det store huset, til onkel Runar, i Son, (på 80-tallet), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Langhus, så jobba det også ei håndball-dame, (var hu vel), som het Ingvill Storø, forresten. 

 

Og hu bodde rett over veien, for butikken, og hu pleide også å dra til Nevlunghavn, om somrene, 

(husker jeg at hu sa, en gang). 

 

(Sikkert fordi at jeg nevnte at jeg skulle i bestemor Ingeborg sin bursdag, i Nevlunghavn, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg fortalte hu Ingvill Storø det, at bestemor Ingeborg, var litt kjent, i Nevlunghavn. 

 

Siden hu pleide å ha maleriutstilling, i det gamle biblioteket, i Nevlunghavn der, om somrene, da. 

 

Men da svarte ikke hu Ingvill Storø noe, (husker jeg). 

 

Så det er mulig at hu trodde at jeg jugde, da. 

 

(Hva vet jeg). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker forresten det, at hu Ingvill Storø. 

 

Hu dukka opp på Rimi Langhus der, en sommer, på begynnelsen av 2000-tallet. 

 

(Sommeren 2004, må forresten det her ha vært, så jeg på nettet nå). 

 

Og fortalte det, at hu hadde vært Cumshots-konsert, (med Kristopher Schau), på Quartfestivalen. 

 

Også hadde plutselig Fuck for Forest dukka opp, på scenen der. 

 

Og det hadde visst vært litt spesielt å se på, fortalte hu Ingvill Storø meg, da. 

 

Så da ble hu nok rimelig vill og gæern, av å være på den konserten, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten også ei annen deltidsansatt kassadame der, som het Ingunn. 

 

Og hu fortalte meg det en gang, at hu hadde gått i samme klasse, som fotballspilleren Martin 

Andresen da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg vel muligens klagde litt til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

På at det lå så mye skrot, inne på et lager, som Rimi Langhus var et av firmaene, som disponerte, 

da. 

 

Og da ba distriktsjef Anne-Katrine Skodvin meg, om å rydde det svære lageret, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Så da ringte jeg og bestilte en container, husker jeg. 

 

Og så fikk jeg vel låseansvarlig Kjetil Furuseth, (må det vel ha vært), til å jobbe min vakt, da. 

 



Og så jobba jeg en hel vakt, (ihvertfall), med å kaste skrot, som lå inne på det lageret, da. 

 

For andre Rimi-butikker, de hadde brukt det lageret, som et slags skrot-lager, i årenes løp, da. 

 

Og noen hadde også plassert en TV, inne på det skrot-lageret da, husker jeg. 

 

Og det nevnte jeg for distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, husker jeg. 

 

Men det kan jo også ha vært et av de andre firmaene, som disponerte det lageret, som hadde satt den 

TV-en der. 

 

Det er mulig. 

 

For det var vel litt rart, at det stod en halvgammel TV, inne på et sånt lager, fullt av gamle 

butikkhyller osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, på Vevelstad der. 

 

At ei dame, som ligna litt på Nemi, (må man vel si). 

 

Hu jobba inne hos frisøren, (eller noe sånt), i det samme bygget, som Rimi Langhus, da. 

 

Og hu Nemi-dama, hu var innom, på Rimi Langhus, en del ganger da, (husker jeg). 

 

Og det bygget, (som er revet nå vel), som både frisøren og Rimi Langhus holdt til i, da. 

 

Det var et veldig langstrakt, to-etasjers bygg, (eller noe sånt), da. 

 

Og i den delen av dette bygget, hvor Rimi Langhus holdt til, der hadde det vært matbutikk, i en del 

tiår, vel. 

 

(Selv om jeg ikke husker akkurat nå, hva Rimi Langhus het, før den butikken ble Rimi, da. 

 

Men Tove i kassa, hu husker kanskje det. 

 

Selv om hu vel også hadde jobba, i en eller flere matbutikker, inne i Oslo, i en del år, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 



 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 112: Kurs på ICA's hovedkontor 

 

Mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde, fra 1998 til 2000. 

 

Så var jeg på et eller to 'trøtte' kurs, for butikksjefer, (på Rimi's hovedkontor), husker jeg. 

 

Som vel antagelig ble arrangert av regionsjef Jon Bekkevoll, (hvis jeg skulle tippe). 

 

For han var ansvarlig, for de fleste kursene, som jeg var på, på Rimi's hovedkontor, da. 

 

Og etter et sånt 'trøtt' kurs, da. 

 

Så fikk jeg plutselig en telefon, (på jobben), fra butikksjef Arne Risvåg, på Rimi Karlsrud, da. 

 

Og han fortalte det, at Rimi hadde sendt kursbeviset mitt, (for det her trøtte kurset), til Rimi 

Karlsrud, da. 

 

Og da tenkte jeg det, at jeg hadde jo egentlig ikke noen planer, om å jobbe så lenge i Rimi, uansett. 

 

(For Rimi, det var jo en nødjobb egentlig for meg. 

 

For jeg hadde jo egentlig utdannelse innen informasjonsbehandling, fra NHI. 

 

Så jeg hadde sett for meg at jeg skulle jobbe med data, eller noe lignende, da. 

 

Og ikke jobbe i butikk. 

 

Men jeg ville bare ha det på CV-en, at jeg hadde vært butikksjef, når jeg først hadde jobbet så 

mange år, i den her nødjobben, da). 

 

Så jeg bare sa til butikksjef Arne Risvåg. 

 

(For jeg var nok også litt 'vonbråten', siden Rimi hadde sendt kursbeviset mitt, til feil butikk, da). 

 

At det ikke var så farlig med det kursbeviset. 

 

Så det kunne bare ligge der. 

 

(På Rimi Karlsrud, da). 

 

Men da sa vel butikksjef Arne Risvåg det, at det kurset var vel et flott kurs, (eller noe sånt). 

 

Men det var ikke jeg helt enig, da. 



 

For jeg syntes vel at det meste på det kurset hadde vært noe trøtte greier, (som jeg hadde hørt mange 

ganger før), for å være ærlig. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men grunnen til at jeg ble så vonbråten, da jeg hørte det, at Rimi hadde sendt kursbeviset mitt, til 

feil butikk. 

 

Det var fordi, at jeg da trodde det, at regionsjef Jon Bekkevoll, (og Rimi), hata meg. 

 

For på et møte, på Rimi's hovedkontor, på Sinsen. 

 

Bare noen få måneder, etter at jeg hadde blitt butikksjef, (høsten 1998). 

 

Så hadde regionsjef Jon Bekkevoll vært så aggressiv, da. 

 

For da jeg skulle gå inn i møtelokalet der. 

 

Så stod regionsjef Jon Bekkevoll, i gangen, utafor møtelokalet, da. 

 

Og liksom skulle klemme hånda mi kjempehardt, før jeg gikk inn på møterommet der, da. 

 

Og det reagerte også butikksjef Thomas Kvehaugen, fra Rimi Munkelia på, (husker jeg). 

 

At regionsjef Jon Bekkevoll hadde vært så aggressiv, da. 

 

For Thomas Kvehaugen, han sa noe sånt, som at: 'Huttetu, han Jon Bekkevoll var så skremmende'. 

 

Eller: 'Så du hvordan Jon var, eller?', (mens han satt opp et sjokkert ansiktsuttrykk), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Lavt, under møtet, til regionsjef Jon Bekkevoll, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Thomas Kvehaugen, han var jo en svær bamse, på langt over hundre kilo selv. 

 

Og han hadde jo også vært FN-soldat, i Libanon, (som jeg har skrevet om, tidligere i denne boken). 

 

Men regionsjef Jon Bekkevoll, han var nok minst like svær, som Thomas Kvehaugen, da. 



 

Og veide vel mellom 100 og 150 kilo et sted han og, tror jeg. 

 

Så det var ikke sånn, at regionsjef Jon Bekkevoll var som en ung frøken, som hadde et slapt 

håndtrykk, (for å si det sånn). 

 

Det var mer sånn at han nesten knuste hånda di, liksom. 

 

Og når man møter svære Jon Bekkevoll, i en sånn trang gang. 

 

Så blir det ikke som å møte en kattepus, liksom. 

 

Så det er mulig at man kan si at Jon Bekkevoll brukte skremming, (eller terror), som en ledelses-

metode, i Rimi, da. 

 

Man kan kanskje si at Jon Bekkevoll var en slags diktator, som hadde et slags terrorvelde, som 

regionsjef, i Rimi. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter å ha vært på et eller to rimelig trøtte kurs, i regi av regionsjef Jon Bekkevoll, på Rimi's 

hovedkontor, på Sinsen, i 1999, (må det vel ha vært). 

 

Så var min overraskelse stor, når jeg så hvor bra, som de to butikksjef-kursene, som Jon Bekkevoll 

arrangerte, i 2001 var, (husker jeg). 

 

Jeg husker at jeg tenkte at jeg skulle ønske at jeg hadde hatt disse kursene, før jeg begynte som 

butikksjef på Rimi Kalbakken, (hvor det jo var så mye problemer). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det første av disse to kursene, (høsten 2001), det gikk på praktisk butikkledelse, (sånn som jeg 

husker det, ihvertfall). 

 

Jeg husker at vi blant annet lærte om kommunikasjon, da. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Når det gjaldt kommunikasjon, så fantes det en avsender og en mottager og et budskap da, (lærte vi 

vel). 

 

Og hvem mottager og avsender var, det ble kalt 'konteksten', når det gjaldt informasjonen, da. 



 

Så når det gjaldt kommunikasjon. 

 

Så burde man altså tenkte på hvem som var avsender og hvem som var mottager, av noe 

informasjon, da. 

 

Altså i hvilken sammenheng dette ble sagt, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hvis dette ble surret med. 

 

Så sier man at ting blir tatt ut av kontekst, da. 

 

(Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi lærte også, at det kunne være smart å stille åpne spørsmål, da. 

 

Hvis man ville ha svar på ditt og datt, fra medarbeidere, for eksempel, da. 

 

Og med åpne spørsmål, så menes det spørsmål som begynner med 'hva', 'hvem', 'hvorfor' og 

'hvordan', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og butikksjef Arne Risvåg, (fra Rimi Karlsrud), han måtte fram fra pulten sin, (mener jeg å huske), 

for å liksom være med i et eksempel da, som regionsjef Jon Bekkevoll ville vise. 

 

(Et eksempel på en medarbeider-samtale, eller noe sånt, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Forresten så var det vel sånn, at Steinar Ohr var ny regionsjef, for Oslo Øst, på den her tida. 

 

Så Jon Bekkevoll han var vel kanskje regionsjef for Oslo Vest på den her tida. 

 

(Noe sånt). 

 

Men det var likevel Jon Bekkevoll som hadde dette kurset for en 10-15 Rimi-butikksjefer da, (var 

det vel). 

 

(Noe sånt). 



 

Så dette var vel snakk om et videregående kurs, for butikksjefer, (vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

For det var ihvertfall ikke sånn at dette kurset bare var for butikksjefer i Anne-Katrine Skodvin sitt 

distrikt. 

 

(Siden Arne Risvåg var butikksjef på Rimi Karlsrud, som lå i PØF sitt distrikt da, var det vel). 

 

Så det var nok ikke sånn, at helt ferske butikksjefer, fikk være med, på dette kurset. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og før jeg slutta som butikksjef, i Rimi, (sommeren 2002). 

 

Så fikk jeg også en stillingsutlysning på en distriktsjef-jobb, sendt sammen med posten, til Rimi 

Langhus da, (husker jeg). 

 

Så det er mulig at jeg hadde sjansen til å få en distriktsjef-jobb, i Rimi. 

 

(Hvis de ikke sendte den stillingsutlysningen, til alle butikksjefene, da. 

 

Det er mulig). 

 

Men jeg hadde altså bestemt meg, allerede rundt årsskiftet 2000/2001, (mens jeg jobbet som 

butikksjef, på Rimi Kalbakken). 

 

At jeg ville ut av Rimi, da. 

 

På grunn av tull over meg i systemet, i firmaet, da. 

 

(Som jeg har skrevet mer detaljer om tidligere i denne boken). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den andre av disse to kursdagene, høsten 2001. 

 

Det var et kurs i arbeidsrett, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

En dame, (en advokat vel), som jobbet på Rimi sitt hovedkontor, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Hu forklarte mange ting, om hva en butikksjef hadde lov til, (og ikke lov til), i en butikk, da. 

 

Man hadde for eksempel ikke lov til å skrive opp at en medarbeider hadde kommet for sent på jobb, 

en dag, da. 

 

Men man kunne skrive et symbol liksom, ved siden av navnet, til medarbeideren, da. 

 

(Noe sånt). 



 

Og så kunne man ha et symbol, (eller en bokstav), som betydde at medarbeideren hadde kommet for 

sent på jobb, da. 

 

Og så kunne man ha en annen bokstav, som betydde at medarbeideren hadde vært sykmeldt, da. 

 

(Det var i den duren der, liksom). 

 

For det var visst lov, da. 

 

Ifølge arbeidsmiljøloven, (må det vel ha vært). 

 

(Hvis det ikke var personvern-loven, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og det var visst ikke lov, for en butikksjef, å forandre, det som en medarbeider, hadde skrevet, på en 

timeliste, da. 

 

Selv om butikksjefen mente at medarbeideren hadde skrevet feil, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Noe jeg ikke hadde vært klart over, fra før, da. 

 

For da jeg jobba cirka en uke, som vikar, på Rimi Skullerud, i 1993. 

 

(Under butikksjef Cille der). 

 

Så fikk jeg vel bare et kvarters lønn, for å telle kassa. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så da jeg ansatte ei 'døla-jente', som vikar, på Rimi Kalbakken, rundt våren 2001, vel. 

 

Så brukte hu vanligvis cirka en time, på å telle kassa, da. 

 

Men jeg lot henne ikke få lønn, for hele den tiden. 

 

For jeg gjorde nesten som på Rimi Skullerud, i 1993, da. 

 

Og ga henne bare samme lønn som de heltidsansatte, på Rimi Kalbakken hadde, da. 

 

Og de fikk vel en halvtime eller tre kvarters lønn, for å telle kassa. 

 

(Og ikke en time og et kvarters lønn, liksom). 

 

Så jeg trakk hu døla-jenta litt, i lønn, da. 

 

For vi hadde så høye lønnskostnader, på Rimi Kalbakken. 

 

Så jeg var litt stressa på grunn av det, da. 



 

Men jeg lot hu døla-jenta få lov til å telle kassa, i en time, (eller noe sånt), de første dagene, som hu 

jobba, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og førte det som opplæring, (på lønnsbudsjettet), da. 

 

Men etterhvert, så fikk hu døla-jenta bare like mye lønn, som Aziza og de andre heltidsansatte fikk, 

da. 

 

Men det var visst ikke lov da, å gjøre det sånn. 

 

Hvis jeg har skjønt det riktig seinere. 

 

(Fra det jeg lærte, på det her kurset, da). 

 

Noe som kanskje høres litt rart ut. 

 

Men det var visst sånn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter disse to kursene/kursdagene. 

 

Så hørte jeg ikke engang noe om kursbevis, (husker jeg). 

 

Så det var enda dårligere denne gangen, (enn i 1999, (eller om det var år 2000)), når det gjaldt 

kursbevis, da. 

 

Og jeg har jo nå i 2012, holdt på i cirka fem år, vel. 

 

Og prøvd å få ICA til å sende meg kopi av disse kursbevisene, da. 

 

(Eller noen annen dokumentasjon, som viser at jeg har vært på disse butikksjef-kursene, da). 

 

Men ICA har ennå ikke klart å sende meg noe sånt, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 



Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 113: Rimi Langhus sitt bedriftsfotball-lag 

 

Etter at jeg hadde jobbet som butikksjef, på Rimi Langhus, i et par måneder, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så dukka det opp en hel 'bøling', av Rimi Langhus-gutter, og spurte meg, mens jeg satt på kontoret, 

og regna lønninger, (eller noe sånt),  vel. 

 

Om vi på Rimi Langhus kunne ha vårt eget bedriftsfotball-lag, da. 

 

Og jeg hadde jo vært med, å spille, en kamp, for et Rimi bedriftsfotball-lag, i Vollsløkka-hallen, 

(eller om det heter Skeid-hallen), i 1993, (var det vel), som jeg har skrevet om, i Min Bok 4. 

 

Og jeg var jo også med Magne Winnem, og spilte bedriftsfotball, for IT Akademiet, (hvor jeg jo 

også hadde dratt med låseansvarlig Kjetil Furuseth, fra Rimi Langhus), som jeg har skrevet om 

tidligere, i denne boken. 

 

Så jeg var ikke helt avvisende, til den her ideen, da. 

 

Hvis Rimi Langhus-gutta så gjerne ville ha et bedriftsfotball-lag, så kunne jeg vel høre om det var 

mulig å få til, liksom. 

 

Men, jeg var jo overarbeidet, fra Rimi Kalbakken-tida. 

 

Og jeg hadde jo egentlig nok å gjøre, fra før, på Rimi Langhus, (og ellers), syntes jeg. 

 

(Jeg var jo også op på #quiz-show, (på irc), og sånn, da. 

 

Og jeg hadde jo også min egen chattekanal, (på irc), som het #blablabla, da. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så jeg sa det, at jeg kunne ringe Rimi's hovedkontor, (på Sinsen), og høre, om vi kunne få ha et 

bedriftsfotball-lag, da. 

 

Hvis en av Rimi Langhus-gutta, tok på seg det ansvaret, å drive den her fotball-klubben, (eller hva 

man skal kalle det), da. 

 

Og da sa Jokke det, at han kunne ta på seg det her ansvaret, da. 

 

Og han var vel bare søtten år gammel, på den her tida, vel. 

 

Men, på Rimi Langhus, så jobba jo også, (blant annet), Morten Saksgård, som hadde fått lov til å bli 

verneombud, da han bare var femten år gammel, av trainee-butikksjef Thomas, et par år, før jeg 

begynte å jobbe der, da. 

 

Så jeg syntes ikke at jeg kunne nekte Jokke å være fotball-ansvarlig. 



 

Selv om han var under atten år, da. 

 

Siden det jo var en tradisjon, på Rimi Langhus, (startet av trainee-butikksjef Thomas). 

 

Å la tenåringene der få ha ansvar, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg tok en telefon, inn til Hakon sitt hovedkontor da, (på Sinsen). 

 

Og fikk snakke med en eller annen der, (som jeg ikke husker navnet på nå), da. 

 

Men som var Hakon sin ansvarlige, for idrett da, (må det vel ha vært). 

 

Og jeg forklarte vel først det, at jeg hadde vært med å spille en kamp, for det bedriftsfotball-laget, 

som Rimi hadde, i Oslo, rundt 1993, da. 

 

Så jeg lurte på om vi kunne få ha et sånt bedriftsfotball-lag, ute i Langhus også, da. 

 

Og han idrettsansvarlige, han sa at det var greit, at vi starta opp et sånt fotball-lag, da. 

 

Og vi fikk vel også noen drakter, (som jeg ikke husker helt fargen på nå), sendt i posten, fra Rimi 

sitt hovedkontor, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det ble også sånn, at Rimi Langhus, sponset en halvliter brus, på hver spiller, som var med, og 

spilte, de her kampene, da. 

 

(Hadde jeg vel gått med på, da). 

 

Og da var det sånn, at de som jobba, på Rimi Langhus. 

 

De var så glade, i iste, da. 

 

(Av merke Lipton, vel). 

 

Så de tok med seg bare iste da, på de her kampene, som vi spilte. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 



Så det skeia ut litt, da. 

 

For de halvliterne med iste, de var mye dyrere, enn halvlitere med brus, da. 

 

Og det var jo liksom et stress, når vi skulle dra, på de her kampene, da. 

 

Og det var jo sånn på varetellinger, i Rimi, at de ansatte fikk ihvertfall en brus hver, da. 

 

Men om man skulle skille mellom brus og iste, (som var en ny vare vel, på den her tida). 

 

Det var ikke noe jeg begynte å liksom 'arrestere' folk for da, (for å si det sånn). 

 

For det hadde nemlig stått i Rimi-nytt, (husker jeg), på den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på 

Rimi Langhus. 

 

At butikksjefene liksom ikke skulle være som politi, rundt om i butikkene, da. 

 

Noe som jeg vel ikke hadde hørt før. 

 

Men som jeg vel begynte å tenkte litt over, (etter at jeg hadde lest om det her i Rimi-nytt), da. 

 

For det var vel ikke vanlig, at sånne befalinger, dukka opp, i Rimi-nytt, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var vel ikke så lett, for meg, (som butikksjef), å hanskes, med den her bølingen, da. 

 

I det maset som var, før vi skulle kjøre, til kampene, da. 

 

Og Jokke, han befant seg, så godt som alltid, i par, med Trond Berget, (på jobben), da. 

 

Og disse to kara, de satt som oftest nede på spiserommet, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg fikk snakka noe med Jokke, om det her fotball-laget, da. 

 

Så hvordan han gjorde ditt og datt, det veit jeg ikke. 

 

Men det var jo også avtalen, at Jokke skulle ordne med alt det her selv, da. 

 

(Siden jeg egentlig hadde nok å gjøre, fra før, da). 

 

Så Jokke holdt sin del av den avtalen da, (må jeg si). 

 

(Om at han skulle ta på seg ansvaret for det her bedriftsfotball-laget, da). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det ble også sånn. 

 

At jeg ble med å spille, på mange av de her kampene, (det året jeg jobba som butikksjef der), da. 

 

Selv om jeg var reserve en god del, (må jeg innrømme). 

 

For mange av de som spilte på Rimi Langhus sitt bedriftsfotball-lag. 

 

(Det vil si spillere som Kjetil Furuset, Eivind Danielsen, Anders Berle, Espen Kristiansen og David 

Ulriksen). 

 

De spilte også fotball, på 'vanlige' fotball-lag, da. 

 

(Espen Kristiansen spilte vel for eksempel på Follo sitt A-lag eller junior-lag, tror jeg. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil, da). 

 

Så det var mulig at de da ikke samtidig hadde lov til å spille, på et bedriftsfotball-lag, da. 

 

Men det kunne nesten ikke jeg drive å surre med, (syntes jeg). 

 

For jeg hadde egentlig nok med å drive butikken, da. 

 

Og de reglene, for bedriftsfotball-lag, de har jeg egentlig aldri lært, da. 

 

Selv om jeg må innrømme det, at jeg overhørte noe av det som Kjetil Furuseth og andre på laget, 

prata om, når det gjaldt den her fotballen, da. 

 

Og utifra det, så virka det sånn for meg, at de som spilte på Follo osv., ikke samtidig hadde 'lov' til å 

spille, på Rimi Langhus, da. 

 

Men vi hadde jo så få folk, på Rimi Langhus. 

 

Så det er mulig at de hadde lov likevel, da. 

 

Det er mulig. 

 

Og dette her var jo bare bedriftsfotball, (tenkte vel jeg). 

 

(Hvis jeg skal være ærlig). 

 

Så jeg tok ikke det her så alvorlig, da. 

 

For det her var jo ikke fotball-VM liksom da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var jo Jokke som var ansvarlig, for det her fotball-laget, så. 

 

Så det var egentlig ikke min jobb, å blande meg opp i, hvordan han dreiv det her fotball-laget. 

 

(Må jeg vel si). 

 

På samme måte som at det ikke var min jobb, å blande meg opp i, hvordan verneombud Morten 

Saksgård, gjorde jobben sin, (som verneombud), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det gjelder fotballkampene, så husker jeg at jeg kjørte Sierra-en min, til den første av de, vel. 

 

Og det var i Ski, (eller noe sånt), vel. 

 

Jeg lurer på om det var kampen, mot Follo Taxi. 

 

Jeg spilte forsvar en del, (når jeg ikke var reserve da), i kampen mot Follo Taxi, (husker jeg). 

 

Og jeg husker at jeg var høyre-back. 

 

Og på vår venstre side, så kom en taxisjåfør dundrende, (aleine), da. 

 

Som må ha sluppet forbi en Rimi Langhus-forsvarer, da 

 

Og jeg stilte meg da bak keeperen, (som var David Ulriksen muligens), da. 

 

For å liksom prøve å stoppe skuddet, som jeg forsto at nok ville komme, da. 

 

Og skuddet, det var hardt, så keeperen nådde ikke fram, til ballen, da. 

 

Men jeg rakk såvidt å få opp beinet mitt, sånn at ballen gikk i tverrliggeren, da. 

 

Og så heada jeg ballen over tverrliggeren, når ballen falt ned igjen, da. 

 

(I tilfelle noen drosjesjåfører kom stormende, bak ryggen min, da). 

 

Så jeg redda et mål ihvertfall da, som spiller, på Rimi Langhus. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

En annen gang, så skulle vi spille, ute i Greverud, (eller ihvertfall et sted, som ligger ved en 

togstasjon, cirka midt mellom Oslo og Ski), da. 

 

Og da, så hadde jeg vaska joggebuksa mi, nede i vaskekjelleren, i Rimi-bygget der da, (husker jeg). 

 

For jeg spilte jo kamper for IT-akademiet også, på den her tida. 

 

Så jeg måtte nok vaske fotballtøyet mitt ganske ofte, da. 

 

Og da jeg skulle dra, for å spille fotball, på Greverud der, (eller hvor det var igjen). 

 

Så så jeg at noen hadde tatt ut den grå joggebuksa mi, av tørketrommelen, (eller noe sånt), da. 

 

Og lagt den oppå en vaskemaskin, (eller noe sånt), i vaskekjelleren, da. 

 

Og jeg måtte vel ta toget, til det her stedet, (mener jeg å huske). 

 

For det var ofte noe feil med bilen min, (på den her tida også), da. 

 

Og da jeg tok på meg, den her joggebuksa, da. 

 

Så merka jeg det, at det ikke var min joggebukse, da. 

 

For noen hadde lurt meg, (må jeg vel si), nede i vaskekjelleren der, da. 

 

Så den joggabuksa, den var alt for trang, da. 

 

Så jeg kunne nesten ikke bevege meg, ute på banen der, da. 

 

Så jeg ble byttet ut, etter bare noen få minutter, da. 

 

Og jeg satt så det meste av kampen der, og chatta med hu Christina Brynteson, (som var ei 

'håndball-venninne' av Anders Karlsson og Ingvill Storø), som jeg hadde ansatt, som 

deltidsmedarbeider i kassa, like etter at jeg hadde begynt, som butikksjef, på Rimi Langhus der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også en bortekamp, mot Ås Landbrukshøyskole. 

 

De hadde så fint gress der, så man kunne nesten merke det, at vi spilte mot Landbrukshøyskolen, 

(husker jeg). 

 

Og der, så løp jeg over cirka halve banen, (mot slutten av kampen), og redda en målsjanse, (husker 

jeg). 

 



Og Espen Karlsson, (han som kanskje kunne minne litt om Eric Cartman, i South Park), han scorte 

et mål da, (husker jeg). 

 

Noe som var litt overraskende, vel. 

 

For han spilte vel ikke akkurat på A-laget til Follo, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette laget, de hadde visst dratt ned på en fotballturnering, på Sørlandet, ikke så lenge etter at 

jeg slutta, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(For jeg begynte å studere, på en Bachelor IT-grad, ved HiO IU, høsten 2002). 

 

Og da vant de visst hele turneringen, da. 

 

(Eller om de kom på andre plass). 

 

Husker jeg, at jeg fikk høre, en god stund etter det her, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Til og fra den kampen, mot Landbrukshøyskolen, i Ås. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så satt jeg vel på med Eivind Danielsen, (mener jeg å huske). 

 

(Hvis ikke det var til en annen kamp, da). 

 

Og han kjørte som et svin, (husker jeg). 

 



Og det overrasket meg, husker jeg. 

 

For han hadde vel ikke hatt lappen så lenge, (tror jeg). 

 

(Siden han bare var 18-19 år, på den her tida, vel). 

 

Men han kjørte skikkelig rått, da. 

 

Men han hadde kanskje en bil, som hadde bra forstilling, (eller noe sånt). 

 

Det er mulig. 

 

Og etter denne kampen, (må det vel ha vært). 

 

Så slapp Eivind Danielsen, (var det vel), meg av, ved togstasjonen, i Ski der, da. 

 

Og da syntes jeg faktisk at jeg så hu Aziza, (heltidsmedarbeider i kassa), fra Rimi Kalbakken, der. 

 

På Ski togstasjon. 

 

Men det er mulig at jeg så syner, da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 114: Julebordet 2001 

 

Julebordet 2001, det var jo selvfølgelig etter 11. september. 

 

Jeg husker at jeg var på jobb, på Rimi Langhus, på 11. september. 

 

Og jeg overhørte at en litt sjokkert, (må man vel si), Kjetil Furuseth, (som var og handla i butikken), 

sa til ei kassadame, (som muligens var Ingunn Sørlie vel), at det var noe med 'Pentagon også'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg skjønte at noe veldig rart hadde skjedd, da. 

 

Og jeg gikk da ned på spiserommet og satt på radioen, (husker jeg). 

 

Og jeg jobba vel tidligvakt den dagen, tror jeg. 

 

Ihvertfall så husker jeg det, at på toget, på vei tilbake, til Oslo. 

 

(For det var noe feil med bilen min, på den her tida, da. 



 

Så den var nok på verksted, eller noe sånt, da). 

 

Så sendte jeg noen tekstmeldinger, til Tosh aka. Thorstein Bjørnstad, (fra #blablabla), og han kunne 

bekrefte det, at det var noen helt ville ting, som hadde skjedd, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo kjøpt meg en parabolantenne, (samt blant annet en ny TV og ny forsterker), for noen 

av pengene, som jeg hadde fått, etter at mora mi døde. 

 

Så jeg satt jo på CNN, da jeg kom hjem fra jobb, på 11. september. 

 

Og jeg hadde jo også Sky News, (var det vel), og TVN, (eller noe), begynte å vise FOX News, 

istedet  for sine egne programmer, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg zappet jo mellom 3-4 engelskspråklige nyhetskanaler, da. 

 

Og jeg hadde jo digital parabol. 

 

Og jeg hadde kobla TV-en, (som var en Grundig 28-tommers stereo-TV, som jeg hadde kjøpt på 

tilbud, for 3900 og noe vel, på Elkjøp på Carl Berner), til stereoanlegget, da. 

 

Så jeg fikk jo skikkelig med meg hva som hadde skjedd, under terroristangrepene, på 11. september, 

i den lille Rimi-leiligheten min da, (husker jeg). 

 

Og jeg husker også at en av de amerikanske nyhetskanalene, (muligens CNN), kom med et rykte, 

som vel har forsvunnet litt, seinere. 

 

Nemlig at noen hadde sett at noen Mossad-agenter, hadde stått på en bakketopp, litt unna World 

Trade Center, og filmet da flyene fløy inn i skyskraperne, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Julebordet 2001, det skulle være i LO sin festsal, (var det vel), ved Youngstorget. 

 

Og det var på samme måte som de fleste andre årene, som jeg jobba, i Rimi. 

 

At en 'haug' av butikker, hadde gått sammen, om å arrangere julebord, da. 

 



Og hvem som hadde kommet på den ideen, å ha julebordet, i LO sin festsal. 

 

(Hvor jeg forresten hadde vært før. 

 

Siden NHI arrangerte eksamenene sine der, det siste året, som jeg studerte der. 

 

Nemlig studieåret 1991/92, vel). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men vi på Rimi Langhus, vi hadde vel fått en faks da, om det her julebordet. 

 

Og så hadde vi bare slengt oss på det, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker det. 

 

At jeg prøvde å få med min fetter Øystein Olsen, fra Son. 

 

Til å bli med, på det her julebordet, da. 

 

For jeg syntes jo fortsatt det, at han var en litt nerdete figur da, (for å si det sånn). 

 

(Så jeg tenkte at det kanskje hadde vært bra for han, å få vært med, på noe julebord og sånn, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da jeg prata med Øystein Olsen, om det her julebordet, da. 

 

Så sa Øystein Olsen noe som virka litt rart for meg, (husker jeg). 

 

(Med en stemme og uttrykksmåte, som vel kanskje kunne minne litt om den måten, som hans 

storebror Ove, prata på, da. 

 

De prata liksom med korte setninger, da. 

 

Og ganske raskt, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og Øystein Olsen, han sa da det. 

 

At han kunne godt være med på det her julebordet. 

 

Men bare hvis jeg møtte han utafor Rimi Langhus, da. 



 

Så jeg måtte jo da ta toget ut til Langhus, (i julebord-antrekk), da. 

 

Og så møte Øystein Olsen, utafor Rimi Langhus, da. 

 

(Hvor han hadde kjørt til, med sin fars Gelendewagen, vel). 

 

Og så dra med han bort til assistent Sølvi Berget sitt hus, hvor Rimi Langhus-folka, hadde et slags 

vorspiel da, før julebordet. 

 

Og så sitte på i en maxi-taxi, (eller noe sånt), tilbake igjen, inn til Oslo, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker det, at på det vorspielet, hjemme hos assistent Sølvi Berget der. 

 

(Som vel muligens hadde jobblørdag. 

 

Men 'gubben' hennes hadde vel kontrollen der, vel. 

 

Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så satt jeg bare i sofaen, i stua der, og så dum ut, da. 

 

Men ei kassadame, (muligens Ingvill Storø), spurte meg vel om hvorfor hadde jeg dratt ut til 

Langhus, på fridagen min, da. 

 

Og da måtte jeg vel si det, at jeg bare skulle møte Øystein Olsen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten også sånn, at Øystein Olsen, han dreiv og komponerte noe slags techno-musikk, 

på PC-en sin, hjemme på gutterommet sitt, (hvis det ikke var på biblioteket til onkel Runar da), i 

Son. 

 

Og Øystein Olsen, han hadde tatt med seg en CD, (eller noe sånt), med den techno-musikken sin på, 

da. 

 

For å la Trond Berget få høre på den musikken han hadde komponert, da. 

 

Men da jeg også prøvde å følge etter Trond Berget og Øystein Olsen, inn på rommet, til Trond 

Berget, for å høre på den her 'Øystein Olsen-musikken', da. 



 

Så fikk jeg ikke lov, til å bli med inn, på rommet til Trond Berget, for å høre på den her 'Øystein 

Olsen-musikken', da. 

 

Av Øystein Olsen da, som ikke likte at jeg også ville høre på musikken hans, da. 

 

(Som han sikkert hadde prata om, en av de gangene, som jeg kjørte han hjem fra jobben, eller noe 

sånt, vel). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så det var litt spesielt da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Men så kjenner jeg jo heller ikke han fetteren min, Øystein Olsen, noe særlig bra. 

 

For jeg er en god del år eldre enn han, da. 

 

Og jeg hadde mest med onkel Runar og dem å gjøre, på den tida, som jeg pleide å spise middag, 

borte hos bestemor Ågot, på Sand. 

 

Og det var på begynnelsen av 80-tallet, da. 

 

Og på den tida, så var Øystein Olsen bare en liten snørrunge, da. 

 

Og knapt nok det. 

 

Så jeg kjente Øystein Olsen sine tre eldre søsken. 

 

(Nemlig Ove, Heidi og Susanne). 

 

Litt bedre enn jeg kjente Øystein Olsen, da. 

 

For å si det sånn. 

 

(Selv om jeg heller ikke kjenner Susanne så bra, egentlig. 

 

For hu er jo også en god del år yngre, enn meg, da. 

 

Og hu ble konfirmert, (husker jeg), da jeg var i Geværkompaniet. 

 

Og da var jeg 22 år. 

 

Så Susanne er vel sju-åtte år yngre, enn meg da, (eller noe sånt). 

 

Så Øystein er vel cirka ti år yngre, enn meg da, (eller noe sånt). 

 

Og Heidi er cirka like gammel som min fetter Tommy. 

 

Begge de er vel født i 1975, (mener jeg å huske). 

 

Så Heidi er fem år yngre enn meg, da. 

 



Og Ove, er vel cirka midt mellom meg og Heidi, (mener jeg å huske). 

 

Så Ove er vel to-tre år yngre enn meg, tror jeg. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall. 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg en gang prata med bestemor Ågot, om de andre barnebarna, til 

bestemor Ågot, da. 

 

Noe bestemor Ågot ville prate om, da. 

 

Og da sa bestemor Ågot det, at min kusine Lene, (som er et halvt år yngre enn meg, vel). 

 

Var døv, da. 

 

Og da svarte jeg vel det, (for jeg var vel fire-fem år, på den her tida, vel). 

 

At Ove også var døv, da. 

 

For han prata ikke noe han heller, da. 

 

Men da sa bestemor Ågot det, at Ove ikke var døv, da. 

 

Han hadde bare ikke begynt å prate så mye ennå, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så min fetter Øystein Olsen, han var nesten litt som en gåte for meg da, (må jeg vel nesten si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at vi kom fram til LO-bygget, (var det vel), der. 

 

Så husker jeg det, at jeg måtte på dass, da. 

 

For jeg hadde vel drukket noen øl, ute i Langhus der, da. 

 

Og inne på dassen der. 

 

Der var min tidligere distriktsjef PØF, da. 

 

Og han skulle hilse, og sånn, da. 

 

(Inne på dass!). 

 

Og han sa det, at hvis jeg trengte en jobb en gang, så måtte jeg bare si fra. 

 

(Noe sånt. 



 

Muligens på grunn av alle de problemene, som hadde vært, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og som han PØF hadde skapt da, må man vel si. 

 

Siden han liksom hadde programmert meg, da. 

 

Før jeg begynte der. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i den her boken). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det neste jeg husker, fra det her julebordet. 

 

Det var at Øystein Olsen og jeg. 

 

Vi hadde gått fra Rimi Langhus-bordet, (inne i festsalen til LO, i andre etasjen der), da. 

 

Og så stod vi i baren, like ved trappa opp fra første etasje der, da. 

 

Samtidig med at min forrige butikk, Rimi Kalbakken, dukka opp der, da. 

 

Og jeg hilste jo på alle de kjente medarbeiderne mine, fra et drøyt halvår tidligere, da. 

 

Men Bimbo-Monika, hu sa bare: 'Å nei, ikke prøv deg', (eller noe sånt). 

 

Når jeg bare nikka og sa hei, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hva det var som gikk av henne, det veit jeg ikke. 

 

Men det veit hu kanskje selv. 

 

Og da Bimbo-Cecilie dukka opp der. 

 

Så spurte jeg henne: 'Går det bra med deg, eller?'. 

 

Og det var på grunn av den episoden, som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken. 

 

Nemlig at det virka som at hu nesten ble holdt som en fange da, (av en eller annen). 

 

Siden hu syntes at det var så gildt, å gå på McDonalds, da. 

 

Enda hu jobba flere ganger i uka, (og vel burde ha råd til det liksom), da. 

 

Og hu Bimbo-Cecilie, hu hadde jo også sagt det, på et personalmøte, på Rimi Kalbakken. 



 

At hu likte at Kjetil Prestegarden og tidligere butikksjef Kenneth, satt og så på henne, (med lyset 

av), inne på kontoret der, da. 

 

Siden hu var 'blond', da. 

 

(Som hu sa). 

 

Så jeg lurte litt på hva det var som foregikk rundt henne da, (for å si det sånn). 

 

Så derfor så spurte jeg henne, (mens jeg var litt pussa da), om det gikk bra med henne. 

 

For jeg var ikke helt overbevist om at alt stod bra til, der i gården, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter det her igjen. 

 

Så husker jeg det. 

 

At noen prikket meg veldig hardt, (gjentatte ganger), på skulderen, mens jeg stod ved bardisken der, 

(sammen med Øystein Olsen vel), for å bestille meg en ny halvliter, (eller noe sånt), da. 

 

Og da, så var jeg litt pussa, da. 

 

Og jeg trodde vel at det var noen fra Rimi Langhus som tulla, (eller noe sånt), kanskje. 

 

Så jeg bare tok armen min bak ryggen, (for jeg ble så irritert), da. 

 

(Uten å se hvem det var, som prikka meg så hardt, på skulderen, da). 

 

Og så tok jeg tak i skulderen på vedkommende 'prikker', da. 

 

(Fortsatt uten å snu meg, for å se hvem det var). 

 

Og snudde jeg meg, da. 

 

Og så var det Kjetil Prestegarden! 

 

(Han som hadde vært i strupen på meg, fra dag en, som assistent, på Rimi Kalbakken. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Men da bare snudde jeg meg raskt tilbake igjen, mot bardisken, (husker jeg). 

 

For jeg var så lei av Kjetil Prestegarden, da. 



 

Så jeg orka ikke å prate noe med han. 

 

(Hvis jeg ikke måtte det, liksom). 

 

Og jeg syntes også at han var så uhøflig, da. 

 

For å prikke noen så hardt, gjentatte ganger, på skulderen. 

 

Hvor hører det hjemme, liksom. 

 

Nei, det var dårlig folkeskikk, (som ikke hørte hjemme noen steder), mente vel jeg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på et butikksjefmøte, på Sinsen, (var det vel). 

 

(Ikke så lenge etter det her, da). 

 

Så var det noen som sa det, at PØF hadde måttet slå ned Kjetil Prestegarden, (på det her julebordet 

da), mener jeg å huske. 

 

Så hva det var som skjedde utover kvelden der. 

 

Det lurer jeg litt på, da. 

 

For da satt jeg for det meste ganske pent ved Rimi Langhus-bordet der, da. 

 

I mellom Øystein Olsen og Sølvi Berget, vel. 

 

Ut på den venstre sida, av bordet vårt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter maten der, (må det vel ha vært). 

 

Så begynte låseansvarlig Kjetil Furuseth, og en god del av de andre Rimi Langhus-folka, (som satt 

ved bordet der da), å synge en sånn sang, som var populær, på den her tida. 

 

Om assistent Sølvi Berget, da. 

 

Og da sang de sånn her, husker jeg: 



 

'Oh Sølvi, Sølvi. 

 

I wanna know. 

 

Will you be my girl'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og de sang også om meg noen ganger, da. 

 

(Så noen av de gutta var kanskje homser). 

 

Og da sang de sånn her, da: 

 

'Oh Erik, Erik. 

 

I wanna know. 

 

Will you be my man'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så de Rimi Langhus-folka, de lagde nok mest leven der, (av alle butikkene), tror jeg. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og litt seinere ut på kvelden. 

 

Så dukka det plutselig opp tre veldig vakre og unge Rimi Oppegård-jenter, (eller noe sånn), da. 

 

Som satt seg ned, rett ovenfor Øystein Olsen og meg, da. 

 

(Ved Rimi Langhus-bordet der, da). 

 

Og de julebord-jentene, de var jo kjempepene, da. 

 

Men jeg var litt redd for at assistent Sølvi Berget, (som satt ved min høyre side, vel). 

 

Skulle klikke, da. 

 

Hvis jeg prata med de her julebord-damene. 

 

Siden de var så unge, da. 

 

Og min fetter Øystein Olsen, som satt til venstre for meg. 



 

Han er jo cirka ti år yngre enn meg, da. 

 

Så jeg tenkte vel det, at de her julebord-damene, var mer på hans alder, da. 

 

Så jeg trodde nok det, at Øystein Olsen, kanskje ville begynne å prate med de, da. 

 

Men det gjorde han ikke, da. 

 

Og de her Rimi Oppegård-jentene, (eller hva de var). 

 

De begynte jo å fnise da, (husker jeg). 

 

Og 'babla' om Eivind (Danielsen) da, (var det vel). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Som de tydeligvis visste hvem var, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter der her igjen. 

 

(Etter midnatt vel. 

 

Og like før musikken slutta, vel). 

 

Så begynte lagerhjelp Trond Berget å bable om at han skulle skaffe meg dame, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg trodde jo at det her bare var noe tull, da. 

 

Så jeg ble med på å skøye litt, da. 

 

Og så sa vel Trond Berget det, (tror jeg). 

 

At jeg måtte gå bort til dansegulvet der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg ble med på den her tullinga, da. 

 

Og gikk bort 'borti der', da. 

 

Og der fant jeg plutselig en pen dame, ute på dansegulvet da, (husker jeg). 

 

Som jeg begynte å danse med, da. 



 

Og jeg syntes at det var noe kjent med henne. 

 

Så jeg spurte henne om det var Ragnhild, (fra Sørlandet), da. 

 

(Hu som søstera til hadde hatt sex med Alex Rosen. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og det var det da, viste det seg. 

 

Og hu jobba på den her tida, på Rimi Hegdehaugsveien, (fortalte hu vel). 

 

Men da vi var ferdige med å danse. 

 

Så ville hu ikke preike noe mer, da. 

 

Da bare gikk hu bort til noen andre Rimi-folk der, da. 

 

Og de liksom sperret for meg da, (må jeg vel nesten si). 

 

Så jeg fikk ikke prata så mye med hu Ragnhild fra Sørlandet der, da. 

 

Og om Trond Berget egentlig hadde noe med at jeg møtte Ragnhild fra Sørlandet der, å gjøre. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det virka litt rart det her da, (må jeg si). 

 

For jeg trodde først at det her bare var noe tull, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg møtte også to andre tidligere 'undersåtter' der, (husker jeg). 

 

Mens jeg stod i baren der, da. 

 

Og det var Wenche Berntsen, som på den her tida, jobba som assistent, på Rimi Manglerud, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Jørn fra Helgeroa. 

 

Som på den her tida jobba som låseansvarlig, (var det vel), på den store Rimi-butikken, (eller om 

det var en ICA-butikk), på Ullevål, (ved Ringveien der), da. 

 

Og han Jørn fra Helgeroa, han kjente jeg først ikke igjen, husker jeg. 

 



For han er ganske høy, da. 

 

Og jeg hadde vel ikke akkurat ventet å treffe han der, heller. 

 

Mens Wenche Berntsen er enklere å kjenne igjen, med sitt ganske lange, lyse hår, da. 

 

(Og Jørn fra Helgeroa, han jobba jo ikke heltid i Rimi heller, da). 

 

Men hu så vel litt rart på meg, når jeg ikke kjente igjen han Jørn fra Helgeroa, med en gang, tror 

jeg. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her julebordet, så skulle vel Øystein Olsen og jeg, ut på byen, (mener jeg å huske). 

 

For Øystein Olsen skulle vel ligge over, på en sofa, (som jeg hadde funnet nede i kjelleren, på Rimi-

bygget vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og like etter at vi hadde gått ut av LO-bygget, (på Youngstorget), der. 

 

Så husker jeg at jeg gikk ved siden av låseansvarlig Kjetil Furuseth, da. 

 

Og at jeg begynte å prate noe fyllepreik til han, om at han var en kjekk ung mann, som sikkert 

hadde god drag på damene da, (eller noe sånt). 

 

(Jeg var drita full, så jeg bare sa noe greier, da. 

 

Jeg hadde kanskje dansa for mye med hu Ragnhild fra Sørlandet, da. 

 

Det er mulig). 

 

Og mens Kjetil Furuseth og jeg, preika der. 

 

(Og mens Øystein Olsen sikkert var like i nærheten, vel). 

 

Så dukka tidligere butikksjef Kenneth, fra Rimi Kalbakken, opp der, da. 

 

Han hastet forbi oss, mens han drasset på en pur ung, (og vakker), tenåringsjente da, (husker jeg). 

 

Som han sikkert hadde 'bortført', (eller noe sånt), fra en eller annen Rimi, da. 

 

(Kunne det nesten virke som, ihvertfall. 

 

Uten at jeg kan si sikkert hva som foregikk. 



 

For jeg hadde aldri sett hu unge dama før, (for å si det sånn). 

 

Ikke som jeg kunne huske, ihvertfall). 

 

Og da sa Kjetil Furuseth hei til han eks-butikksjef Kenneth, fra Rimi Kalbakken da, (husker jeg). 

 

Så de to kara, de kjente hverandre da, (skjønte jeg). 

 

Noe jeg ikke visste fra før, da. 

 

(Men han butikksjef Kenneth, han har vel jobba på Rimi Kolbotn, tror jeg. 

 

Og Kolbotn, det er ligger vel på grensa mellom Oslo og Follo, vel. 

 

Og ikke så utrolig langt unna Langhus, da. 

 

Så det var kanskje derfor at de to kara, (Kjetil Furuseth og eks-butikksjef Kenneth), kjente 

hverandre, fra før. 

 

Det er mulig. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den byturen, til Øystein Olsen og meg. 

 

Den tok ikke helt av, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Kanskje fordi at vi hadde på oss dress og sånn, da. 

 

Hvem vet). 

 

Jeg mener å huske det, at Øystein Olsen og meg. 

 

Vi satt inne på en hamburgerrestaurant, (eller noe sånt), i Lille Grensen der. 

 

(Selv om jeg kan huske litt feil, siden jeg var ganske full, vel). 

 

Og da, så sa plutselig ei ung dame der, til meg. 

 

At: 'Gå hjem og legg deg du', (eller noe sånt). 

 

Og da fikk jeg litt sjokk, (husker jeg). 

 



For jeg hadde jo aldri sett hu unge dama før, engang. 

 

Så hvorfor hu bare prata sånn personlig, (må man vel si), til meg, det veit jeg. 

 

Men jeg så nok ganske trøtt og sliten ut, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så formen, den kan nok ikke ha vært helt på topp. 

 

Siden hu ukjente dama dreiv og babla sånn til meg, da. 

 

Og Øystein Olsen, han lå vel muligens over, hjemme oss meg. 

 

Hvis han ikke gjorde sånn som sin storebror Ove pleide å gjøre, noen ganger, da. 

 

Når han og jeg var ute på byen. 

 

(Før han flytta til Oslo, da). 

 

At han bare tok det første toget hjem til Son, (eller noe sånt), da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, hvis jeg skal være ærlig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 115: Butikksjefmøtene på den tida jeg jobba, som 

butikksjef, på Rimi Langhus 

 

Noen av butikksjef-møtene, på den tida, som jeg jobba, (som butikksjef), på Rimi Langhus, de var 

litt spesielle, (husker jeg). 

 

På rundt den tida, som jeg begynte, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Så husker jeg det, at en Rimi-butikk, som lå ikke så langt unna der hu Siri Rognli Olsen bodde, (i 

Waldemar Thranes gate/Sannergata der). 

 



(Som jeg pleide å kjøre forbi, på vei til jobben). 

 

Den pleide å ha store, hånd-tusjede plakater, stående stiftet opp, på en pall, langs veien, da. 

 

Og det syntes jeg at så litt gammeldags ut, da. 

 

Det så jo ut som at det var en innvandrer-butikk, og ikke en kjede-butikk, liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ikke nok med det. 

 

På den tida, som jeg begynte, som ny butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(Altså våren 2001). 

 

Så fikk alle Rimi-butikkene, (mener jeg at det var), beskjed om, at vi også måtte lage sånne svære, 

hånd-tusjede  plakater, da. 

 

Og vi måtte lage en ny plakat, hver uke, (eller noe sånt da), var det vel. 

 

Så alle Rimi-butikkene, de sluttet plutselig å se ut som kjede-butikker, da. 

 

Og de ble istedet seende ut som innvandrer-butikker, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og på Rimi Langhus, så måtte jeg vel finne fram et gammelt plakatbord, som stod stuet bort et sted, 

(var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men på et butikksjefmøte, (på hovedkontoret), i Anne-Katrine Skodvin sitt distrikt. 

 

Så spurte den nye regionsjefen Steinar Ohr, (må det vel ha vært), oss butikksjefene om noe, da. 

 

(Hvis det ikke var Jon Bekkevoll, som hadde det her møtet, da). 

 

Og det var angående at mange butikksjefer, de hadde klaget på, at de hadde for mye å gjøre, da. 

 



Så hovedkontoret, de lurte på om det var noen spesielle ting, som de kunne gjøre, for at hverdagen 

til oss butikksjefene, skulle bli litt enklere, da. 

 

Og da svarte jo jeg det, (noe som jeg syntes at lå oppe i dagen da), at vi kunne få jo få fler 

ferdigtrykte plakater. 

 

Så slapp vi å stå i en time, (eller noe sånt), hver mandag, og tusje plakater, da. 

 

Og Rimi-butikkene, de ville da bli seende mindre 'amatør-aktige' ut, da. 

 

Og jeg tenkte også på de nye butikklederne. 

 

For Rimi-folk, de hadde på den her tida, omtrent ikke tusjet plakater, siden 1996, (eller noe sånt), 

da. 

 

(Altså cirka fem år før det her møtet). 

 

Da Rimi fikk intranett, sånn at fruktplakatene kunne skrives ut, på en printer, på kontoret, da. 

 

Så dette med hånd-tusjede plakater. 

 

Det virket som den rene galskapen for meg, (som hadde gått markedsføringslinja og studert 

informasjonsbehandling ved NHI), da. 

 

Men da svarte Steinar Ohr det. 

 

(Hvis det ikke var Jon Bekkevoll, da). 

 

At: 'Vet du hvor dyre de plakatene er?'. 

 

Men det kunne jo ikke jeg vite. 

 

For jeg hadde jo ikke jobbet på hovedkontoret. 

 

Og vi hadde jo blitt spurt om det var noe spesielt Rimi kunne gjøre, for å få hverdagen til oss 

butikksjefene, til å bli litt enklere, da. 

 

Så jeg svarte bare min oppriktige mening, på et åpent spørsmål, da. 

 

Og så fikk jeg klage på det. 

 

Det var jo helt idiotisk, mener jeg. 

 

Og omsetningen, til Rimi totalt, den økte mye, da vi fikk flere ferdigtrykte plakater, (sånn som jeg 

hadde foreslått), da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men tidligere regionsjef Jon Bekkevoll. 

 

Han husker jeg at skulle spare penger et år, ved å ikke distribuere Rimi sin jule-avis, da. 

 



Så han tenkte veldig defensivt da, (vil jeg si). 

 

For jeg husker jo at vi lærte det, da jeg gikk på markedsføringslinja. 

 

At et såpe-merke, (eller noe sånt), som reklamerte, under krigen, i England. 

 

Selv om varen ikke kunne skaffes. 

 

Det merket, det ble markedsleder, etter krigen, da. 

 

Så selv om det er nedgangstider, (eller dårlige tider). 

 

Så lønner det seg å reklamere, da. 

 

Lærte vi, på markedsføringslinja, på Sande videregående, skoleåret 1987/88, ihvertfall. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her. 

 

Så pleide distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, å heller ha butikksjef-møtene sine, rundt omkring, på 

'hennes' butikker da, (husker jeg). 

 

Jeg mener å huske at et butikksjef-møte, ble avholdt, på Rimi Jernbaneveien, i Ski. 

 

Hvor min tidligere assistent, (på Rimi Nylænde), nemlig Stian Eriksen, da var butikksjef. 

 

Og jeg husker også at et butikksjef-møte, ble avholdt, på Rimi Mortensrud. 

 

Hvor Kjell var butikksjef, da. 

 

Og jeg husker det, at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu spurte om hvordan det nye 

bestillingssystemet, til Rimi, fungerte da. 

 

For siden Rimi hadde butikkdata, så hadde de gjort det sånn, at butikkdata-systemet, begynte å ta 

Hakon-bestillingene, da. 

 

Fra et dataprogram, da. 

 

(Som jeg ikke fikk noe opplæring i, forresten. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og da svarte jeg det, (husker jeg). 

 

At det systemet fungerte bra, da. 



 

(For jeg hadde vel såvidt prata med en vietnamesisk lagerhjelp, på Rimi Langhus, om hvordan det 

nye bestillingssystemet fungerte, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Et bestillingssystem, som vi bare hadde hatt i en uke, (eller noe sånt vel), på den her tida, da. 

 

Noe sånt). 

 

Mens Irene Ottesen, (som på den her tida, jobba som butikksjef, på Rimi Bjørndal). 

 

Og Kjell, (som var butikksjef på Rimi Mortensrud). 

 

De mente at det bestillingssystemet ikke fungerte bra, da. 

 

Men da, så sa distriktssjef Anne-Katrine Skodvin det, (husker jeg). 

 

At hu hørte på meg, da. 

 

Selv om butikksjefene, på hennes to største butikker vel, sa imot meg, da. 

 

Så min mening, den telte visst mer enn meningen, til to butikksjefer, som jobbet på to av de største 

Rimi-butikkene, (i Oslo), da. 

 

Så jeg var kanskje en slags 'super-butikksjef', (eller hva man skal kalle det), på den her tida, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også et annet butikksjef-møte, på hovedkontoret, på Sinsen. 

 

(Muligens like etter julebordet, eller noe sånt). 

 

Og da ble jeg angrepet av en Norgesfrukt-konsulent, (husker jeg). 

 

Fordi at fruktavdelingen liksom så så dårlig ut, (på noen bilder som dem hadde tatt), på Rimi 

Langhus, da. 

 

Men da mente jeg at han Norgesfrukt-konsulenten svartmalte fælt, da. 

 

For jeg syntes egentlig at frukta så grei ut, da. 

 

Og hvis han konsulhadde tatt et bilde, inne på Rimi Langhus, et år tidligere. 

 

Så hadde frukta sett mye verre ut, mener jeg. 

 

For jeg var egentlig den eneste, på Rimi Langhus, som var noe særlig flink, i frukta, vel. 

 



(Tørr jeg nesten å påstå). 

 

Assistenten min Sølvi Berget, hu hadde jo jobba på en lompefabrikk, liksom. 

 

Så hu var flink til å kommunisere med de ansatte osv., da. 

 

Men fruktavdelinga, den hadde hu vel ikke helt dreisen på, syntes jeg. 

 

Selv om hu var på et fruktkurs, (på den her tida da), husker jeg. 

 

Men hu måtte kanskje ha vært på ti sånne fruktkurs til, (tror jeg), for ha fatta poenget, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg måtte liksom dra hele lasset aleine da, (borte i frukta), må jeg vel si. 

 

Men likevel, så vant jeg Rimi Gullårer, for andre halvår, av år 2001. da. 

 

(Ikke så lenge etter det her butikksjef-møtet, vel). 

 

Og Rimi Gullårer, den konkurransen, (som bare cirka en av hundre butikksjefer klarte å vinne, vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Den konkurransen, den gikk først og fremst på økt fruktandel da, (vil jeg si). 

 

Og jeg økte fruktandelen, med drøye to prosent vel, (for andre halvår, av 2001), da. 

 

Og det vil si to prosent av den totale omsetninga, for butikken, da. 

 

Som vel lå på 75.000 kanskje, (for å ta et tall), på en vanlig hverdag, da. 

 

Og da er en prosent 750 kroner. 

 

Så jeg økte vel kanskje fruktsalget, med cirka et par tusen kroner, per dag, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og frukta, den er det høy fortjeneste på. 

 

Så det var vel antagelig derfor, at Rimi ville, at vi skulle jobbe så mye, med frukta, da. 

 

Og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu sa også det til meg, på det her møtet, (etter at Norgesfrukt hadde angrepet meg, på en urettferdig 

måte da, vil jeg si). 

 

At hu syntes at fruktavdelinga, på Rimi Langhus, hadde sett grei ut, på de her bildene, da. 

 

Så det kan være at Norgesfrukt hadde noe slags kampanje mot meg, (eller noe sånt), da. 

 

(Kan det nesten virke som, for meg). 



 

Noe sånt. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 116: Mer fra Rimi Langhus 

 

Det var også sånn, på Rimi Langhus. 

 

At i løpet av den første tida, som jeg jobba der. 

 

Så prøvde jeg å ta opp med distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

(Like ved inngangen til røykerommet der, en gang). 

 

Om de problemene som hadde vært, på den tida som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

(Nemlig at jeg ble lurt inn i en felle og tulla med, som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Men distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu reagerte på en lignende måte, av den måten som 

driftsdirektør Rune Hestenes, hadde reagert, noen måneder tidligere, da. 

 

For distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu bare svarte bare det, at hu ville ikke bli innblandet, i det 

som hadde skjedd, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde jo allerede prøvd å ta opp, om de problemene som hadde vært, på Rimi Kalbakken. 

 

Med driftsdirektør Rune Hestenes og regionsjef Steinar Ohr. 

 

Da disse to var innom, for å inspisere Rimi Kalbakken, (eller noe sånt), før 17. mai-helga, i 2001, 

da. 

 



Men uten at jeg klarte å komme så langt, som å få begynt, å liste opp disse problemene, engang. 

 

Dette ble liksom bare feid under teppet, da. 

 

Av driftsdirektør Rune Hestenes. 

 

(Må jeg vel si). 

 

Og da var vel den eneste jeg kunne ha tatt det her med da. 

 

Det måtte vel ha vært Rimi-Hagen, tror jeg. 

 

Men jeg hadde jo liksom verdens skjøreste assistent, jobbende sammen med meg, på Rimi Langhus 

der, da. 

 

Nemlig Sølvi Berget. 

 

Og hu var jo redd for distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (husker jeg). 

 

(Jeg husker blant annet at jeg overhørte det, at tidligere trainee-butikksjef Thomas og assistent Sølvi 

Berget. 

 

De diskuterte seg i mellom, om jeg var 'som Anne-Katrine'. 

 

Og tidligere trainee-butikksjef Thomas, han mente vel det, at jeg ikke var fullt så ille, som 

distriktsjef Anne-Katrine Skodvin da, (hvis jeg hørte det riktig). 

 

(Noe sånt). 

 

Hva han nå mente med det). 

 

Så hvis assistent Sølvi Berget, hadde hørt det, at jeg hadde prøvd å ringe Rimi-Hagen, om noen 

problemer, i Rimi. 

 

Så hadde nok hu sjukmeldt seg, resten av livet, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

(For å prøve å forklare, da). 

 

Og alle på Rimi Langhus, (og sikkert resten av folka i Rimi og), de ville nok sikkert ha trodd at det 

hadde klikka for meg da, (tror jeg). 

 

Hvis jeg hadde prøvd å ringe Rimi-Hagen, om noe greier. 

 

Så det bare droppa jeg da, (må jeg innrømme). 

 

For da hadde nok ikke folk trodd at jeg var normal, hvis jeg hadde gjort noe sånt, (tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Men distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu satt meg opp 6.000 i lønn, da jeg begynte, som ny butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Sånn at jeg fikk 286.000, (pluss frynsegoder), i årslønn, da. 

 

Noe som var bra, for en butikksjef, i Rimi, på den her tida. 

 

Selv om Rimi var den kjeden, som betalte lavest lønn, da. 

 

Så en butikksjef i Rema eller Kiwi, ville vel bare ha ledd, av den her lønna, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu sa også det, at jeg kunne få lov til å gå på et kurs, på Rimi sin regning, da. 

 

(På Varehandelens høyskole, eller noe sånt, vel). 

 

Som et slags plaster på såret, kanskje. 

 

Siden hu ikke hadde kunnet hjelpe meg. 

 

Med å rydde opp i de problemene, som hadde vært, da jeg jobbet, som butikksjef, på Rimi 

Kalbakken. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da svarte jeg det, at kanskje jeg kunne gått på et kurs, i ledelse, (eller noe sånt). 

 

(For etter å ha blitt tulla med, av distriktktsjef PØF, distriktsjef Neteland og assistent Kjetil 

Prestegarden. 

 

I forbindelse med at jeg jobbet, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Så hadde jeg blitt litt usikker, i min rolle, som leder, da. 

 

For både PØF og Neteland de hadde drevet og programmerte meg, da. 

 

Og assistent Kjetil Prestegarden, han fikk jo lov av distriktsjef Anne Neteland, til å liksom hersje 

med meg da, den tida som jeg jobba, på Rimi Kalbakken). 

 

Men da, så svarte distriktsjef Anne-Katrine Skodvin det. 

 

At ledelse, det hadde jeg jo nettopp lært mer om. 

 



På de videregående butikksjef-kursene, (eller hva de ble kalt igjen), til tidligere Oslo Øst-regionsjef 

Jon Bekkevoll, da 

 

Inne på Rimi sitt hovedkontor, da. 

 

Så ledelse-kurs, det fikk jeg ikke lov til å gå på da, sa distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Men da, så syntes jeg jo det, at det her kurs-greiene, bare ble som noe tull, da. 

 

For det var ledelse, som var det feltet, som jeg fortsatt var usikker på, da. 

 

(Etter alt det tullet, som hadde vært, på Rimi Kalbakken, da). 

 

Forklarte jeg, til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, da. 

 

Så det her kurs-greiene, som distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde begynt, å 'babla' om, da. 

 

Det ble det ikke noe ut av, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så etter at mine forsøk, på å ta opp de problemene, som hadde vært, da jeg jobba, som butikksjef, på 

Rimi Kalbakken. 

 

Med driftsdirektør Rune Hestenes, regionsjef Steinar Ohr og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Ble mislykket. 

 

Så syntes jeg ikke det, at jeg kunne fortsette å jobbe i Rimi. 

 

Med selvrespekten min i behold liksom, da. 

 

Etter å ha blitt lurt, tulla med og misbrukt, (må man vel si), så mye, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Så jeg måtte nesten ut av Rimi, for å bevare selvrespekten min da, (syntes jeg). 

 

Men nå var det sånn, at hu blonde kassadama, som hadde gått hjem, sammen med trainee-Thomas, 

fra avskjedsfesten hans, da. 

 

Og som slutta, akkurat da jeg begynte å jobbe, på Rimi Langhus. 

 

Hu overhørte jeg, at sa til låseansvarlig Anders Karlsson, (var det vel). 

 

Like etter at jeg hadde begynt, som ny butikksjef, på Rimi Langhus, da. 

 

At: 'Nå skulle det jo liksom bli så bra her', (eller noe sånt). 

 

(Uten at jeg vet hvem som hadde sagt det til henne. 



 

Hvis ikke distriktsjef Anne-Katrine Skodvin hadde lovt det, da. 

 

Hvem vet). 

 

Så jeg syntes ikke det, at jeg kunne slutte, i Rimi. 

 

Før jeg også hadde fått rydda opp litt, på Rimi Langhus, da. 

 

Så derfor begynte jeg å rydde opp litt, i den butikken også, da. 

 

(Selv om jeg var veldig sliten og overarbeida, på den her tida). 

 

Og jeg fikk flytta det enorme, 'kommunist-fargede' smågodt-stativet, vekk fra frukta, (som jeg har 

skrevet om, i et tidligere kapittel), og jeg fikk rydda, (og laget nytt system vel), inne på både det 

vanlige og på det store 'felles-lageret', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg fikk ordna opp i ting, som var 'harry' der, da. 

 

Ved å blant annet ringe håndtverkere, (og sånn), da. 

 

Som hang opp plakatholdere, (eller hva det var igjen), ved inngangsporten, til butikken, da. 

 

(Selv om han håndverkeren som dukka opp. 

 

Bare gjorde bare jobben sånn halvveis vel, (vil jeg si). 

 

Så det ble bare sendt 'tullinger' nærmest, til de butikkene, ute i Follo, da. 

 

Husker jeg at jeg lurte på, ihvertfall. 

 

Så det var ikke som i Oslo, liksom. 

 

For der pleide vel sånt å bli gjort ordentlig, (av fagfolk), vi jeg si). 

 

Og jeg bestilte vel nye plakatbukker, (tror jeg). 

 

For den gamle så vel stygg ut, (tror jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Og jeg fjerna det lille av aktiviteter, som stod, innerst i butikken. 

 

(Ved fryserne osv., da). 

 

For Rimi Langhus, det var en spesiell butikk. 

 

Som var veldig trang, og derfor ikke hadde plass til kampanjer, (og hadde blitt fritatt, fra å ha disse, 

av hovedkontoret), da. 

 



For da ble det så dårlig plass i butikken, at man omtrent fikk klaustrofobi, av å handle der, (må man 

vel nesten si). 

 

Og det var også derfor, at jeg ikke maste så mye, om å få rydda hyllene, i butikken. 

 

For når betjeningen stod og rydda hyller. 

 

Så sperra de samtidig veien, for kundene, da. 

 

(Som kom med handlevogna si, da). 

 

Så egentlig, så var det vel kanskje like greit, å ikke stå for mye og rydde hyller, på Rimi Langhus 

der, da. 

 

Hvis jeg skal være helt ærlig. 

 

(Tenkte jeg etterhvert, ihvertfall). 

 

Så derfor, så kjefta jeg ikke så mye på Trond Berget, da. 

 

Når han ikke rydda hyller likevel, (sånn som jeg hadde avtalt med han), da. 

 

Og vi gjorde jo også om hyllene etter planogram der. 

 

Og mye mer da. 

 

Som jeg fikk ordna med at ble gjort der, liksom. 

 

Selv om jeg ikke gjorde alt selv, som butikksjef da, mens også delegerte noe, (som det med å gjøre 

om hyllene da, som Anders Karlsson gjorde). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kom også på noe mer, fra den første kursdagen, (må det vel ha vært). 

 

Fra det videregående kurset, for butikksjefer, på Rimis hovedkontor, som Jon Bekkevoll var 

ansvarlig for, høsten 2001, (var det vel). 

 

Og det var at Jon Bekkevoll, han spurte oss Rimi-butikksjefene, om hvordan medarbeidere det var, 

som Rimi ville ha, da. 

 

Og da ble det svart, (muligens av butikksjef Arne Risvåg, fra Rimi Karlsrud), vel. 

 

At Rimi ville ha medarbeider som 'tenkte selv og tok ansvar', da. 

 

Og dette var Jon Bekkevoll, (og flere andre), enige i, da. 

 

Så dette var vel et slags fasitsvar, (tror jeg), på hvordan medarbeidere det var, som Rimi ville ha, da. 



 

(Selv om jeg selv ble mye programmert, må jeg si, på den tida, som jeg jobba, i Rimi, da). 

 

Så Rimi, de ville ikke at man skulle kommandere medarbeiderne for mye, (som butikksjef), da. 

 

Husker jeg at Jon Bekkevoll sa, på det her kurset, (i 2001), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Selv om dette var noe helt nytt for meg, da. 

 

(Må jeg vel innrømme). 

 

Som hadde jobbet i Rimi, siden 1992, da. 

 

Så hvor Jon Bekkevoll og Arne Risvåg hadde det her fra. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Dette minnet ikke mye om den bedriftskulturen, som jeg selv hadde blitt kjent med, under min 

karriere, fra å jobbe annenhver lørdag, i kassa, på Rimi Munkelia, mens jeg var i militæret, i 

1992/93. 

 

Til jeg hadde jobba som butikksjef, i tre butikker, på tre år, i 2001, da. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Men det fantes kanskje flere skoler, i Rimi da, når det gjaldt ledelse. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 117: Enda mer fra Rimi Langhus 

 

Det var jo bare to ledere, (assistent Sølvi Berget og meg), som jobba heltid, på Rimi Langhus. 

 

Så jeg slapp liksom å ha en assistent, i strupen, på en hel vakt, flere ganger i uken, da. 



 

Sånn som det hadde vært, (med 'assistent-regionsjef' Kjetil Prestegarden), på Rimi Kalbakken. 

 

Så på Rimi Langhus, så hendte det at jeg prata, med de 'vanlige' medarbeiderne, som jobba der, 

husker jeg. 

 

Espen Kristiansen, (eller om han het Espen Kristensen), som jobba som lagerhjelp der. 

 

(Han som spilte fotball for Follo, vel. 

 

Hvis det ikke var Langhus, da). 

 

Han hadde en bror, som spilte i band, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg spurte om han Espen Kristensen, hadde noen kule band, å anbefale, da. 

 

(For jeg hørte også litt på alternativ musikk, da. 

 

Etter å ha kjent min søsters venninne Cecilie Hyde, fra Lyche-gjengen og Svelvik, det siste året, 

som jeg bodde, på Bergeråsen. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og Espen Kristensen, han kunne anbefale et band som het System of a Down, (husker jeg). 

 

Så jeg lasta ned noen mp3-er, av dette bandet da, når jeg satt foran PC-en, en kveld. 

 

(Innimellom at jeg var op på #quiz-show og chatta på #blablabla, da). 

 

Og den sangen som Espen Kristensen hadde foreslått. 

 

Nemlig 'Chop Suey'. 

 

Den likte jeg ikke, da. 

 

Den syntes jeg at ble for uharmonisk, (eller hva man skal kalle det), da. 

 

Men jeg klarte såvidt en annen System of a Down-sang, som het 'Toxicity', vel. 

 

(Hvis ikke det var 'Aerials', da. 

 

Noe sånt). 

 

Og Espen Kristensen han var også fan av TV-programmet, Åpen Post, (med Harald Eia og Bård 

Tufte Johansen), som jeg også digga, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så vi kunne preike litt om det TV-programmet noen ganger, da. 

 

(Det må vel enten ha vært på onsdager eller torsdager, vel. 

 



For jeg jobba tidligvakt, på mandager og tirsdager. 

 

Og seinvakt på onsdager og torsdager. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall. 

 

For assistent Sølvi Berget, (som var så skjør), hu ville at jeg skulle ta over vaktene til trainee-

Thomas, og liksom følge den turnusen som de hadde pleid å ha der, da). 

 

Mens jeg dreiv med fruktsvinnet, og pressa pappesker fra frukta, da. 

 

På ettermiddagene, da. 

 

Etter at jeg hadde tatt frukta, og vanligvis brukt en del tid på det, da. 

 

Siden assistent Sølvi Berget, (som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel), kanskje hadde litt å gå 

på der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Verneombud Morten Saksgård, han klagde en gang på meg, fordi at jeg hadde ansatt en 'chipper'. 

 

Men da skjønte jeg ingenting, (husker jeg). 

 

For jeg hadde vel ikke ansatt noen kinesere. 

 

Jeg hadde vel bare ansatt Jokke vel, (på rundt den her tida). 

 

Og han var jo hvit, liksom. 

 

(Sånn som jeg kunne skjønne det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Verneombud Morten Saksgård. 

 

Han sa også noe annet rart til meg, en gang, (husker jeg). 

 

Da han var innom, for å handle vel, på Rimi Langhus. 

 

Og det var at han og noen bekjente av han skulle på en 'Ski-tur', da. 

 



Og det hørtes litt dumt ut da, (husker jeg at jeg syntes). 

 

For hvis man sier skitur i Norge, så betyr vel det at man skal ut å gå på langrennski, (mener nå jeg 

da). 

 

Men det er kanskje bare jeg som er rar. 

 

Det er mulig. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Verneombud Morten Saksgård, han gikk forresten i kokkelæra, (mener jeg å huske). 

 

Men han trivdes ikke som kokke-lærling, da. 

 

På grunn av det høye arbeidspresset, (var det vel). 

 

Som var på en ganske kjent Oslo-restaurant vel, (som jeg ikke husker navnet på nå), mener jeg å 

huske. 

 

(Noe sånt). 

 

Så han verneombud Morten Saksgård, han begynte vel på en annen utdannelse etterhvert vel, (hvis 

jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Deltidsansatt Anders Berle. 

 

Han snakka en gang til meg på en rar måte, (husker jeg). 

 

Om en som het Eirik, som hadde søkt jobb der, da. 

 

'Du skal vel ikke ansette han', mener jeg at Anders Berle sa, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Et par ganger sa han vel det her, inne på kontoret der da, (var det vel). 

 

Og assistent Sølvi Berget, hu reagerte også på han Eirik, (mener jeg å huske). 



 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så det ble til at jeg droppa å ansette han Eirik, da. 

 

For jeg trodde at assistent Sølvi Berget og Anders Berle mente at han Eirik var kriminell da, (eller 

noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På et kurs, (eller om det var et møte), inne på hovedkontoret, til Hakon, (på Sinsen). 

 

Så husker jeg det, at tidligere Oslo Øst-regionsjef Jon Bekkevoll, sa det. 

 

At hvis vi butikksjefene skulle ansette noen. 

 

Så ville han at vi skulle ta en telefon til politiet først da, (husker jeg). 

 

Og spørre politiet, om de syntes at vi burde ansette den og den personen, da. 

 

Og det her syntes jeg at virka litt rart, da. 

 

At politiet liksom skulle ha veto, ved ansettelser, da. 

 

For hvem vet hva de så på da, liksom. 

 

Men jeg husker at jeg ringte politiet, (i Follo, må det vel ha vært). 

 

Ihvertfall en gang, etter at Jon Bekkevoll nevnte det her, da. 

 

Angående en ansettelse, da. 

 

Og at Follo-politiet da svarte at vedkommende virka grei, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Men uten at jeg nå husker hvilken ansatt det var igjen, som jeg ringte om da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en kar som jobba der, som het Simen. 

 



Og han var lagerhjelp, da jeg begynte der, da. 

 

Og han spilte også fotball, (husker jeg). 

 

Og hans favorittspiller, det var David Beckham, husker jeg. 

 

For jeg spurte han om det en gang, vel. 

 

For jeg prøvde liksom noen ganger å komme litt på bølgelengde, med de ansatte, da. 

 

(For da ble det kanskje mindre konflikter, og sånn. 

 

Tenkte jeg kanskje. 

 

Noe sånt). 

 

Og Simen, han sa også det en gang, (husker jeg). 

 

Da jeg gikk for å ta toget, tilbake til Oslo, etter jobben, en gang. 

 

(For Simen bodde bort mot Vevelstad togstasjon der, et sted, da). 

 

At i det og det huset, (på veien til togstasjonen da), så bodde Langhus sin eneste pakkis, (eller om 

han sa 'pakistaner'), da. 

 

Og han pakistaneren, han satt alltid og så på TV da, husker jeg at Simen sa. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og like før jeg slutta, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(Sommeren 2002). 

 

Så trengte vi en ny låseansvarlig, på Rimi Langhus da, (husker jeg). 

 

Og da hørte jeg med han Simen da, (husker jeg), om han kunne jobbe som låseansvarlig, da. 

 

Og det kunne han da, (husker jeg). 

 

Men den første dagen, som han var på opplæring, som låseansvarlig. 

 

Så dukka verneombud Morten Saksgård opp, i butikken igjen, da. 

 

Eller, enten så var han der som kunde, eller så var han på jobb, da. 

 

(Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå). 

 

Men verneombud Morten Saksgård, han sa ihvertfall det, (husker jeg). 



 

At: 'Erik, Simen 'loker''. 

 

Og loker, det kommer vel av 'loco', (tror jeg). 

 

Som betyr gal vel, (på italiensk). 

 

(Som i 'Poco Loco'-gensere, vel. 

 

Som var vanlige, på 80-tallet). 

 

Så jeg regna med at verneombud Morten Saksgård mente at Simen surra litt da, på sin første dag, 

som låseansvarlig. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det syntes ikke jeg at var så farlig da, (husker jeg). 

 

For Simen var vel på opplæring, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og uansett, så er det en stor overgang liksom, (mener jeg ihvertfall), når man går fra å være vanlig 

medarbeider, til å bli leder liksom, i Rimi, da. 

 

Så er det lov å surre litt, (og gå rundt seg selv litt liksom), i begynnelsen da, (når man jobber som 

leder i Rimi), mener nå jeg ihvertfall, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var forresten sånn, at da jeg begynte, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Så skulle liksom assistent Sølvi Berget lære meg, hvordan jeg tok svinnet, da. 

 

Og det visste jeg vel egentlig fra før. 

 

Men det var vel muligens distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, som mente det, at jeg assistent Sølvi 

Berget, skulle lære meg det, da. 

 

(Noe sånt). 



 

For på Rimi Langhus, så var de veldig nøye, med kildesortering, da. 

 

Og alt organisk avfall. 

 

(Altså frukt og kjøtt, osv). 

 

Det skulle hives i en stor, gul dunk, da. 

 

Som ble tømt en gang i uka, vel. 

 

(Hvis det ikke var hver fjortende dag, da). 

 

Og den dunken, den var ikke kjølt, da. 

 

Så det lukta jo pyton, (når man tok av lokket, til den dunken), da. 

 

Og bakteriene, de må jo ha florert, som bare søren, oppi den dunken da, (hvis jeg skulle gjette, 

ihvertfall). 

 

Og den her stinkende 'smørja', den gikk til grisemat, da. 

 

Så det de grisene får å spise, det hadde jeg ikke spist, ihvertfall. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men det matavfallet, det blir kanskje kokt, før grisene får det, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 118: Bedriftsfotball med IT-akademiet 

 

Som jeg har skrevet litt om tidligere, i denne boken. 

 

Så spilte jeg jo bedriftsfotball, for IT-akademiet. 

 

I et par sesonger. 

 

Den første sesongen som jeg spilte for dem. 

 

(Som jeg kan huske nå, ihvertfall). 

 

Det var vel høsten 2000, (mens jeg jobbet på Rimi Kalbakken). 

 



Men det er mulig at jeg også spilte noen kamper våren 2000. 

 

(Uten at jeg husker det her helt sikkert, nå). 

 

Men jeg husker fra en av de første kampene. 

 

(Som vel må ha vært før jeg begynte på Rimi Kalbakken. 

 

For jeg husker at jeg var i godt humør, vel). 

 

At jeg sa til Magne Winnem. 

 

(Som på den her tida jobba som foreleser, på IT-akademiet. 

 

Og som var den som spurte meg, om jeg kunne være med å spille, på det her laget, da. 

 

For de mangla folk, i begynnelsen, da). 

 

At jeg skulle sende han en e-post, (om noe greier). 

 

Når Magne Winnem spurte om jeg kunne ringe han, (eller noe sånt). 

 

Like før jeg skulle kjøre hjem, (med Sierra-en min), etter kampen, (må det vel ha vært). 

 

Og da ble Magne Winnem litt stiv i maska, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Magne Winnem, han var jo aldri på #blablabla. 

 

Men han ringte meg ofte på mobilen min, da. 

 

Og 'babla' om alt mulig i 10-20 minutter, liksom. 

 

Men hvorfor han var så glad i å prate på mobil. 

 

Men samtidig skydde skriftlig kommunikasjon, som e-post og irc. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det er nesten sånn at jeg lurer litt nå, på om Magne Winnem hadde noe å skjule. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Hm. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Den første sesongen, så fikk jeg jo med Glenn Hesler, (Øystein Andersen sin gamle kamerat), med 

på å spille fotball, med IT-akademiet, da. 

 

Og våren/sommeren 2001, (like etter at jeg hadde begynt som butikksjef, på Rimi Langhus), så fikk 

jeg jo også Kjetil Furuset, (låseansvarlig på Rimi Langhus), med på å spille fotball, på det her laget, 

da. 

 

Så jeg ble jo nesten som en slags stamme, i det her laget da, etterhvert. 

 

(Kan man vel muligens si). 

 

Noe som kanskje var litt rart. 

 

For jeg hadde jo aldri hverken forelest eller studert, ved IT-akademiet. 

 

(Selv om jeg kjente Magne Winnem, som jobba der, da). 

 

Jeg har faktisk aldri vært på IT-akademiet engang. 

 

(Selv om min fetter, Øystein Olsen. 

 

Som jeg jo ansatte deltid, i kassa, på Rimi Langhus, sommeren 2001. 

 

Siden vi hadde for få folk der, i sommerferien, da. 

 

Visstnok hadde studert, på IT-akademiet, ifølge min søster Pia Ribsskog, ihvertfall. 

 

Men ble aldri så kjent, med Øystein Olsen, at jeg prata noe særlig med han om de studiene, vel. 

 

Jeg lurer på om de studiene hans var mislykkede. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert). 

 

Men jeg syntes at det var viktig, å ha noe å drive med, ved siden av jobben og, da. 

 

For å få litt avveksling, liksom. 

 

Jeg ville gjerne ha et liv liksom, da. 

 

Og ikke bare drive med Rimi natt og dag da, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg spilte vel de fleste kampene, for IT-akademiet, høsten 2000, våren 2001, høsten 2001 og våren 

2002. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 



Så jeg spilte på det her laget, i et par år, da. 

 

Og jeg var også med på noen treninger, med det her laget, på Vollsløkka, da. 

 

(Når det gikk an å trene på gresset der, da). 

 

Og en trening, den var faktisk i gymsalen, til en skole, som lå like bak Ingeniørhøyskolen der, (i 

Cort Adelers gate), hvor jeg seinere begynte å studere, da. 

 

(Og da spilte jeg på lag, med Espen Tokerud, (som vel må ha vært foreleser, ved IT-akademiet), 

mener jeg å huske. 

 

Og vi imponerte vel litt, tror jeg. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For de spillerne på IT-akademiet, de var ikke så store, som de spillerne vi ofte møtte, når vi spilte 

kamper, da. 

 

Så det var vanskelig å imponere ofte, (syntes jeg), når vi spilte bedriftsfotball-kamper, da. 

 

For det var så mange 'kjemper', som vi spilte mot, da). 

 

Så jeg følte meg litt hjemme faktisk, da jeg begynte å studere, på HiO IU, høsten 2002. 

 

Siden jeg hadde vært og trent fotball, med IT-akademiet, i gymsalen, til den barneskolen, som var 

nabo, til HiO IU der, da. 

 

(Uten at jeg vet hvordan Espen Tokerud fikk låne den gymsalen. 

 

Men han hadde kanskje gått på den skolen, i Vika, som 'snørris', da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg spilte ganske bra, i en kamp, mot Garden, (på Ekeberg vel). 

 

(På den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Langhus, vel). 

 

Men farten min, den var ikke på topp, på den her tida, (etter kneskaden osv.), husker jeg. 

 

Jeg husker at jeg fikk en pasning, og vendte, og løp mot Garden sitt mål, da. 

 

Og jeg vendte meg om ganske raskt, så jeg fikk liksom et forsprang, på en ganske lav gardist, med 

lyst, krøllete hår, vel. 

 

Men han gardisten, han var raskere enn meg, da. 



 

(Siden jeg hadde litt dårlig kondis, osv., på den her tida, da. 

 

For jeg fikk vel egentlig aldri trent meg opp helt igjen, etter den kneskaden, da. 

 

For jeg fikk ikke trent så mye, ved siden av at jeg jobba, som butikksjef, i Rimi, da. 

 

For jeg hadde jo også en halvbror, Axel, som dro meg med på byen, ganske ofte, da. 

 

Og David Hjort, (fra Rimi), han gjorde jo også det. 

 

Så livet mitt var ganske hektisk, til tider, på slutten av 90-tallet og begynnelsen av 2000-tallet, da. 

 

De samme årene som jeg jobbet, som butikksjef, da. 

 

Og de to årene, som jeg jobbet, som assistent, på Rimi Bjørndal, (før jeg ble butikksjef). 

 

De hadde også vært slitsomme, da. 

 

Med mye arbeidsoppgaver og mas, da). 

 

Så jeg måtte ta en finte og, da. 

 

Så jeg tråkka liksom på ballen, og løp videre igjen, da. 

 

Og da falt han gardisten av, da. 

 

Og så sentra jeg vel til en på laget mitt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så i den kampen, så spilte jeg litt bra, tror jeg. 

 

(Muligens siden at de fleste gardistene ikke var så store, som de en del år eldre 'biffene', som vi 

vanligvis pleide å spille mot, da). 

 

Siden jeg hadde både en bra vending og en bra finte, på det samme, (og ganske lange), løpet, da. 

 

Og en største gardistene. 

 

Han skulle liksom 'straffe' meg da, etter det her. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Så han bare gikk rett inn i meg, (og liksom dulta til meg, med brystkassa da, var det vel). 

 

(Mens ballen var langt unna, da). 

 

For å markere seg, vel. 

 

Eller for å true, kanskje. 

 



(Noe sånt). 

 

Så da må jeg nok ha spilt ganske bra, tror jeg. 

 

Siden en sånn litt 'pøbel-aktig' gardist, (må man vel kalle han), reagerte på den måten, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker også en annen kamp, på Ekeberg, hvor jeg spilte høyreback, vel. 

 

(Mens Kjetil Furuseth, fra Rimi Langhus, var innbytter, vel). 

 

Så tok jeg en finte, da jeg fikk en sentring, (fra venstreback-en vel), på høyreback-plassen der, da. 

 

Og da, så stod jeg bare stille, da ballen kom, da. 

 

For jeg hadde en motspiller ganske nærme, da. 

 

Og da ble det som en finte da, (husker jeg). 

 

For jeg var jo litt treig, (som fotballspiller), på den her tida. 

 

Så jeg måtte nesten ta noen finter, nå og da, for å henge med, da. 

 

Og da, så gikk ballen mellom beina mine, (langs bakken), da. 

 

Og ballen liksom spratt i den venstre fotballstøvelen min, da. 

 

Og så løp jeg etter ballen. 

 

Men da skjønte ikke han på det andre laget noe, husker jeg. 

 

For han trodde vel at jeg kom til å stoppe ballen, da. 

 

Så han falt liksom av, da. 

 

Og en annen gang, i den samme omgangen. 

 

Da jeg hadde et løp, med ballen. 

 

Så finta jeg skudd hele tida, mens jeg løp, da. 

 

For å prøve å få bort han angriperen, da. 

 

(Som da hadde blitt forsvarer). 

 



Så det så nok ganske komisk ut, (for Kjetil Furuset og de andre på benken til IT-akademiet da), tror 

jeg. 

 

Siden jeg tok så mange skuddfinter, (heter det vel), på det samme løpet, da. 

 

Så han motspilleren, (på et lag som jeg ikke husker hva het nå), han tulla jeg fælt med, da. 

 

(Må man vel si). 

 

For han var vel ikke så utrolig bra teknisk da, (hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men han hadde kanskje ikke spilt så mye fotball, da. 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, når vi spilte et sted jeg ikke husker hva heter nå. 

 

Så skulle vi spille mot McDonalds fs, husker jeg. 

 

Og da, så spilte to lag, med noen cirka 15-16 år gamle jenter, vel. 

 

(Som vel hadde fått pupper og det hele. 

 

Og som kanskje var fra Oslo Vest, eller noe sånt, og så ganske pene ut, da). 

 

De spilte en kamp på banen ved siden av der vi skulle spille, mot McDonalds, da. 

 

Og da, så sa Espen Tokerud det, (husker jeg, at jeg overhørte). 

 

(Til en annen på laget vårt, da). 

 

At: 'Nå var det mye rødt kjøtt, på begge baner'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og uten at jeg skjønte helt poenget. 

 

Eller, jeg skjønte jo at han kalte McDonalds for rødt kjøtt, da. 

 

Siden hamburgere jo blir laget av oksekjøtt, (som er rødt kjøtt, i motsetning til for eksempel kylling, 

som er hvitt kjøtt), da. 

 

Men de her 15-16-17 år gamle snuppene. 

 

Hvorfor han kalte de for 'rødt kjøtt', det veit jeg ikke. 

 



Men kanskje han mente at fittene deres var røde, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Noe sånt. 

 

Og i den samme kampen, så ble Kjetil Furuset, (fra Rimi Langhus), løpt ned, (eller noe sånt), av en 

McDonalds-spiller, på cirka 150 kilo, (eller noe sånt da), husker jeg. 

 

Og da ble jeg litt sinna, på han McDonalds-spilleren da, (husker jeg). 

 

Så jeg kjefta vel litt på han, tror jeg, (hvis jeg husker det riktig). 

 

For jeg ville ikke at låseansvarlig Kjetil Furuset skulle bli skada, da. 

 

For jeg hadde ikke lyst til å miste fridagene mine, på Rimi Langhus, liksom. 

 

På grunn av sykemelding, fra Kjetil Furuset, da. 

 

Så jeg oppførte meg litt myndig, da. 

 

Uten å tenke meg om, kanskje. 

 

For han McDonalds-spilleren, han var jo dobbelt så stor som meg cirka, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men jeg var jo både butikksjef og i Heimevernet. 

 

Så jeg følte meg kanskje litt myndig, da. 

 

Og jeg var ganske selvsikker kanskje, da. 

 

Så jeg prøvde å kjefte litt på han McDonalds-spilleren, da. 

 

Som jo var mye større enn meg, og sikkert begynte å lure, da. 

 

Hvis han ikke skjønte at jeg jobba som butikksjef, da. 

 

Siden jeg oppførte meg ganske sjefete. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi spilte også en del kamper i Valhall, (husker jeg). 

 

Og den hallen, den var ganske ny, på den her tida, da. 



 

Så vi syntes jo at det var gjevt, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), å spille i Valhall, da. 

 

(Som forresten ikke lå så langt unna Helsfyr der, hvor jeg jo hadde studert, på NHI, cirka ti år 

tidligere). 

 

Og jeg husker det, at Kjetil Furuset, (var det vel). 

 

Han gjorde et poeng av det, at ei fin dame, som hang utafor Valhall der, da vi dukka opp der, en av 

de første gangene. 

 

At den blå fotballtrøya, som hu pene brunetta, i 18-20 års-alderen vel, hadde på seg. 

 

Det var landslagstrøya til Frankrike, da. 

 

(Mener jeg å huske at Kjetil Furuset sa, ihvertfall). 

 

Men hvorfor hu dama liksom stod og venta på oss, (eller hva man skal kalle det), utafor Valhall der, 

det veit jeg ikke. 

 

Men det finnes kanskje en forklaring. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noe som frika meg ut litt. 

 

Når det gjaldt den fotballen, med IT-akademiet. 

 

Det var det, at han laglederen, Espen Tokerud. 

 

Han pleide å sende oss på laget e-poster, da. 

 

(Ihvertfall den første tida). 

 

Og jeg husker at jeg leste en av de e-posten på den nye Grundig TV-en min, da. 

 

For jeg hadde kobla PC-en til TV-en, da. 

 

Og jeg hadde kanskje sett en South Park-episode, (som han Tosh pleide å sende, på irc), da. 

 

På TV-en, da. 

 

Også hadde jeg lagt merke til den e-posten, da. 

 

(Eller, jeg prøvde vel å klare meg uten monitor en stund. 

 



For å se hvordan det gikk, da. 

 

For da slapp jeg å ha en monitor stående på stuebordet, da. 

 

(Og jeg hadde trådløst tastatur og mus, da). 

 

Og så brukte jeg bare TV-en som monitor da, liksom. 

 

Men det var vel bare en kort periode, at jeg prøvde det. 

 

Siden TV-en var litt uskarp, vel. 

 

Og jeg begynte jo å studere IT, etterhvert. 

 

Så da måtte jeg nesten ha en monitor, da). 

 

Og da husker jeg, det. 

 

At han Espen Tokerud, han pleide å skrive i e-postene. 

 

At han forestilte seg det, at 'Erik scorte på et hardt skudd', (eller noe sånt). 

 

(Noe i den duren). 

 

Espen Tokerud, han fantaserte, om hva resultatet, i den neste kampen, ville bli, da. 

 

Og hvem som scorte målene, da. 

 

Og også hvordan de scorte dem, da. 

 

Og da ble jeg litt frika ut, (husker jeg). 

 

For da ble det sånn at jeg liksom måtte score, da. 

 

Og jeg fikk vel kanskje ikke noen så mange målsjanser, i den neste kampen da, (mener jeg å huske, 

ihvertfall). 

 

Så det her med de 'fantasi e-postene', til han Espen Tokerud, det ble litt dumt da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 



 

 

 

Kapittel 119: Mer om bedriftsfotball med IT-akademiet 

 

Jeg pleide ikke å spille så bra, i Valhall, husker jeg. 

 

Det var kanskje kunstgresset, som gjorde det. 

 

For jeg hadde vel aldri spilt på kunstgress, før den tida her. 

 

Og banene, de var ganske små, vel. 

 

Og en gang, som jeg spilte høyreback, for IT-akademiet, (i Valhall). 

 

Så hadde Espen Tokerud, (eller hvem det kan ha vært). 

 

Fått med en egen Drillo-aktig kar, som skulle coache oss, da. 

 

Og han sa jo det, at høyreback-en alltid skulle spille til høyre angriper, osv. 

 

Så det var jo helt sinnsyk. 

 

Og motstanderlaget, (som jeg ikke husker hvem var nå), de overhørte jeg at sa: 'Se på nerdene, 'a', 

(husker jeg). 

 

Mens omtrent alle av IT-akademiet sine spillere, satt i en slags 'halleluja-rus', rundt han her 'Drillo 

nummer to', da. 

 

Og jeg husker det, at jeg ikke orka, å spille så slavisk, hele tida. 

 

Så jeg spilte faktisk en ball på tvers en gang, da. 

 

(I første omgang, var det vel). 

 

Eller om det var til venstre angriper. 

 

For jeg syntes at det her Drillo-greiene ble litt vel dumt, (og kjedelig), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter den første kampen, som vi spilte i Valhall, (må det vel ha vært). 

 

Så gikk det ikke så bra, husker jeg. 

 

Men etter den kampen, så trente vi litt, mot et annet lag, husker jeg. 

 

Og da gikk det bedre, med spillet mitt, (husker jeg). 



 

For de var liksom litt mindre 'biffete', de som vi spilte mot da, husker jeg. 

 

Noe jeg sa rett ut, da. 

 

Til lagleder Espen Tokerud, vel. 

 

Mens vi spilte, da. 

 

(Så det var kanskje litt dumt, da. 

 

Det er mulig. 

 

For da ble kanskje de vi spilte mot såret, mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men på en tredje kamp, i Valhall, så gikk det enda dårligere, husker jeg. 

 

Motstanderlaget hadde med en farget spiller, (var han vel), som både var lynrask og biffete da, 

(husker jeg). 

 

Så han var nesten umulig å stoppe, da. 

 

Og på en corner, så hadde jeg tatt på meg å liksom dekke han, da. 

 

Men han fikk ballen akkurat i riktig høyde, da. 

 

Så han klarte å skyte ballen i mål, da. 

 

Når jeg liksom skulle ha stoppa han, da. 

 

(Så lagleder Espen Tokerud, han ble vel litt sur på meg, tror jeg). 

 

Men han spilleren, hadde liksom et slags karatespark nesten, da. 

 

Så jeg fikk ikke gjort noe da, for å stoppe denne gode spilleren, husker jeg. 

 

Selv om jeg ble litt ergerlig, på han, etter dette. 

 

Så jeg prøvde å finne ut en måte å liksom få jekket han ned litt, da. 

 

Og han ble vel litt mindre effektiv etterhvert, (tror jeg). 

 

Så det er mulig at han skjønte det, at jeg var litt irritert på han, da. 

 

Det er mulig. 

 



Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, våren 2002, (var det vel). 

 

Etter at vi hadde spilt en kamp, ute, på Vollsløkka. 

 

Så ville en av spillerne, på vårt lag. 

 

At vi skulle ta en pils, på puben Oskar Bråthen, på Thorhov, (ikke så langt unna). 

 

(Siden dette var den siste kampen, for sesongen, da). 

 

Og dette var jo den samme puben, som min halvbror Axel, jobbet som kokk på. 

 

Og hans 'samboer-kollega', (på den her tiden), danske Peder, (han som fikk en halvliter øl helt over 

hue, av ei kollega-dame, av seg, på Seamen, en 17. mai, som jeg har skrevet om, i et tidligere 

kapittel), han jobba jo som sjef der, da. 

 

Så dette ble jeg jo selvfølgelig med på, da. 

 

Men problemet var at ingen hadde sagt fra til meg om dette, før kampen, da. 

 

Så jeg hadde ikke tatt med meg noen penger, da. 

 

For jeg var redd for at lommeboka mi, kunne ha blitt stjålet, hvis den hadde ligget langs banen, 

under kampen, da. 

 

Og jeg hadde også prøvd å ta en sklitakling, vel. 

 

(Eller noe lignende). 

 

Ihvertfall så hadde jeg fått noe grønske, på joggebuksa mi da, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde bare gått bort dit, (til Vollsløkka), fra Rimi-bygget, siden det ikke var så lang vei, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg hadde ihvertfall ikke tatt med skift, da. 

 

Så jeg måtte gå på Oskar Bråthen, uten penger, og med grønske på joggebuksa, da. 

 

Men jeg tenkte at det var greit, siden broren min jobba på det utestedet, og siden jeg også kjente 

sjefen hans, da. 

 

Så kunne sikkert en av de låne meg noen penger. 

 

Og vi var jo et fotball-lag, så litt grønske på joggebuksa, det var vel bare artig. 

 



(Tenkte jeg da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da vi kom fram til Oskar Bråthen der. 

 

(Dette var vel en søndag ettermiddag, vel). 

 

Så spurte jeg serveringsdama, om Axel eller Peder var på jobb, da. 

 

Men da svarte hu det, at ingen av dem var på jobb, da. 

 

Så da måtte jeg bare gå hjem, husker jeg. 

 

Uten å drikke noe øl, da. 

 

Siden jeg ikke hadde med meg noen penger, da. 

 

Og siden ingen av de andre folka der, tilbydde meg det, å låne meg noen penger, da. 

 

Men hvordan det kunne ha seg, at hverken Peder eller Axel var på jobb. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men serveringsdama der må nok ha jugi, tror jeg. 

 

(Siden det vel bare var Axel og Peder, som åpna og stengte der, vel. 

 

Såvidt jeg visste, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang. 

 

Et året før det her, (eller noe sånt). 

 

Så hadde vi fått ny keeper, (husker jeg). 

 

Og han kjørte jeg hjem, (i Sierra-en min), etter en kamp, på Ekeberg, (husker jeg). 

 

Og han bodde på Frogner, (mener jeg å huske), og klagde over at han hadde husleie på 15.000 

kroner, i måneden, (eller noe sånt), vel. 

 

(Noe sånt). 



 

Og jeg ble litt deppa, av å prate med han keeperen, da. 

 

Så jeg glemte igjen lommeboka mi, i bilen, (husker jeg). 

 

Så jeg måtte ned på Sentrum politistasjon, for å anmelde dette, husker jeg. 

 

Og de sa vel at jeg bare kunne kjøre, uten førerkort, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg mener at jeg overhørte det, at ei politidame der, lurte på hvorfor jeg heller gikk ut i Oslo-

kvelden, (for å få meg litt frisk luft), istedet for å sitte å vente, på politistasjonen der, da. 

 

(Etter at de hadde sagt at jeg kunne komme tilbake eller vente, i en halvtime, eller noe sånt, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og etter det her, så fikk jeg masse taxi-regninger, fra Trøndelag, på et kredittkort jeg hadde, (Cresco 

muligens), husker jeg. 

 

Og jeg ringte det kredittkortselskapet mange ganger, da. 

 

Og likevel, så ble det kortet fortsatt brukt, da. 

 

Og selv om jeg hadde meldt det kortet stjålet, så måtte jeg dekke tapet, da. 

 

Så jeg tapte jo mange tusen, på det her, da. 

 

Siden noen kjørte taxi, i Trondheim, i mange måneder, på mitt kredittkort, da. 

 

Så det var kanskje noe tull, fra dette kredittkortfirmaet. 

 

For jeg husker at jeg måtte ta med dette på jobben, (på Rimi Langhus), for å få ringt og sånn, da. 

 

For dette var et problem, som var vanskelig å få slutt på da, (husker jeg). 

 

For jeg mente vel det, at når jeg hadde meldt det kortet stjålet, så burde ikke jeg være ansvarlig, for 

eventuelt misbruk, av det kortet, da. 

 

Men det mente visst ikke det kredittkortfirmaet da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og sommeren 2002, så var det slutt for min 'fotballkarriere' , husker jeg. 

 

Jeg var på en trening, med IT-akademiet, på Vollsløkka. 

 



Og der, så ble det sånn, at vi skulle spille, mot noen andre folk, som trente der. 

 

Noen sånne 'rockabilly-folk' nærmest. 

 

Syntes jeg at de så ut som. 

 

Og jeg husker at jeg scorte et mål. 

 

(I den her treningskampen, da). 

 

Og like etter, så skulle jeg stoppe en ball, ved å sette fram venstrebeinet. 

 

(For jeg lå på bakken da, etter å ha slengt meg, eller noe). 

 

Og da, så sparka han ene rockabilly-karen, (en svær kar, med langt, mørkt hår og kinnskjegg vel), 

på siden av beinet mitt, (nede på leggen), da. 

 

(Med vilje muligens). 

 

Og da røyk vel korsbåndet, i det venstre kneet mitt igjen, (tror jeg). 

 

Så jeg måtte dra ned på Legevakta da, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde tatt på meg to forskjellige sokker da, (husker jeg). 

 

(Siden jeg var litt stressa, da. 

 

Og ikke trodde at noen kom til å få se de sokkene, da). 

 

Og da overhørte jeg det, (husker jeg). 

 

At noen sykepleiersker, (på Legevakta), hviska med en ung lege der, (som var yngre enn meg, og 

ganske kraftig vel). 

 

Om jeg var homo. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han unge, kraftige legen trodde ikke at jeg var homo, siden jeg hadde tatt på meg to forskjellige 

sokker, da. 

 

Så hva som gikk av de sykepleierskene der, det veit jeg ikke. 

 

Men de trodde kanskje at en som i plott hadde fått ødelagt kneet sitt to ganger, mens han spilte 

fotball. 

 

Var homo, da. 

 

Men det jo er plotterne som er homo, siden de tisker og hvisker om en person, (nemlig meg da), i 

lengre tid. 

 

Og så sitter en hel kveld og planlegger et plott, liksom. 



 

Nei, norske damer, de er jeg glad at jeg ikke har så mye å gjøre med lenger, for å si det sånn. 

 

For uhøfligere kvinnfolk, det skal man vel lete lenge etter, tror jeg. 

 

Jeg vet ikke hva jeg skal si, (for å si det sånn). 

 

Men det norske samfunnet er kanskje så feminisert, da. 

 

At kvinnfolk får gjøre nærmest hva de vil, da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som Glenn Hesler og jeg, hadde trent, (eller spilt), fotball, med IT-akademiet. 

 

På Vollsløkka der. 

 

Så gikk vi forbi Skeid-banen da, (husker jeg). 

 

Og da sa jeg det, at vi var ikke så gode, at vi kunne ha spilt for Skeid, da. 

 

Men det mente Glenn Hesler, (husker jeg), at bare var noe tull, da. 

 

For vi kunne ha spilt for Skeid da, (mente han). 

 

(Selv om jeg ikke er helt sikker på dette. 

 

For da måtte vi ha trent fælt isåfall, vil jeg si. 

 

Og vi sleit jo begge med skader. 

 

Han i ankelen og jeg i kneet. 

 

Og vi var jo begge cirka 30 år vel, på den her tida. 

 

Så dette var vel mer drømming, enn realisme, fra Glenn Hesler, da. 

 

Må man vel kanskje si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 



 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 120: Mer fra Rimi Langhus 

 

Det var forresten sånn en gang. 

 

Høsten 2001. 

 

Da jeg kjørte hjem en kveld, (må det vel ha vært), fra Rimi Langhus. 

 

(Jeg kjørte forresten ikke den veien som gikk forbi Vevelstad togstasjon. 

 

Men en annen vei, inn til Oslo, som jeg lærte etterhvert, da. 

 

Hvor man slapp å kjøre på veier med lav fartsgrense liksom, da. 

 

For Rimi Langhus, den butikken lå like ved en rimelig trafikkert vei, som gikk mellom Ski og Oslo, 

da. 

 

I tillegg til å ligge langs den mye roligere veien, som gikk forbi Vevelstad togstasjon, (og fram til en 

annen vei, som også gikk mellom Ski og Oslo), da. 

 

Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Så var det det verste regnværet, i manns minne, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og jeg husker at jeg var glad for, at Sierra-en min, hadde fire trinn, (var det vel), på vindusviskerne, 

da. 

 

Så jeg klarte å se veien selv om det hølja ned, da. 

 

Og selv om fjernlysa på bilen ikke alltid virka, vel. 

 

Og akkurat mens jeg kjørte, fra Rimi Langhus, og mot motorveien inn til Oslo, da. 

 

Så ringte troppsjefen min, i Heimevernet, da. 

 

(Andersen, het han vel). 

 

Og han lurte på om jeg skulle være med på julebordet, da. 

 

Og jeg dro litt på det. 

 



(Før jeg sa at jeg ikke ble med på det, da. 

 

For jeg tenkte vel at det julebordet var mest for offiserer og befal osv., da. 

 

Noe sånt). 

 

For å skøye litt liksom, da. 

 

For jeg likte egentlig ikke han Andersen, da. 

 

Og da mener jeg at jeg hørte det, at han Andersen skreik 'nei', til noen, (som var like ved der han 

var), mens han ringte, da. 

 

Så han troppsjef Andersen, han var nesten som en guttunge, som var med i en guttegjeng, (vil jeg 

si). 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var kun dette året, at HV ringte meg, for å høre om jeg skulle være med, på julebordet. 

 

Og det var altså akkurat mens jeg kjørte, i det verste regnværet, i manns minne, da. 

 

Så jeg har seinere lurt på om det kan ha vært et fly, som skapte dette regnværet. 

 

Sånn som man ha lest om at de gjør i Russland, for eksempel. 

 

(Nemlig at et fly, hiver ut noe slags pulver, som får skyene til å begynne å regne, da). 

 

Og at dette var et slags plott, fra troppsjef Andersen, for å få meg til å kjøre meg ihjel, (eller noe 

sånt). da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en gang, som dem hadde for få folk, på Rimi Jernbaneveien, (i Ski), hvor min tidligere 

assistent, fra Rimi Nylænde, Stian Eriksen, hadde blitt butikksjef. 

 

Og ingen ville sitte i kassa der, så jeg, (som var butikksjef, på Rimi Langhus), måtte sitte i kassa 

der, en tidligvakt, da. 

 

(Etter spørsmål fra distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, da). 

 

Og Stian Eriksen, han fløy rundt der og dreiv med frukta og forskjellig da, (husker jeg). 

 

Og var stressa da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu unge, asiatiske kassadama, som hadde sitti i kasse 3, den gangen, som jeg hadde blitt sendt, av 

distriktsjef Anne-Katrine Skodvin for å ta en kikk, på Rimi Langhus. 

 

Hu som slutta, (sammen med hu unge, blonde kassadama), akkurat like før jeg begynte å jobbe, som 

butikksjef der. 

 

Hu begynte så å jobbe, på Rimi Jernbaneveien, under butikksjef Stian Eriksen der, da. 

 

Og en gang, som butikksjef Stian Eriksen var innom Rimi Langhus, for å hente noen varer, som de 

var tomme for der, (eller noe sånt). 

 

Så begynte butikksjef Stian Eriksen, (fra Rimi Jernbaneveien), å komme med noen 'halvkvedede 

viser', om hu vietnamesiske, (eller hva hu var), kassadama, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Noe jeg ikke skjønte så mye av. 

 

Men jeg syntes det var litt trist at to kassadamer hadde slutta, like før jeg begynte der, da. 

 

Så jeg ble nesten litt 'vonbråten' da, (må man vel si). 

 

Men jeg skjønte egentlig ikke hva Stian Eriksen mente. 

 

For han sa 'A' men ikke 'B' liksom, da. 

 

Mens han smilte lurt liksom, vel. 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Så den episoden, den var nesten litt ekkel, husker jeg at jeg syntes. 

 

Siden at Stian Eriksen liksom skulle gå så nærme, da. 

 

Og han sa bare 'A' men ikke 'B'. 

 

Så han kunne kanskje trengt å ha vært på det kurset i kommunikasjon, på Hakon sitt hovedkontor, 

han også. 

 

Men der tror jeg ikke at han var. 

 

For må vel ha vært en rimelig fersk butikksjef, på den her tiden, vel. 

 

Og det kurset, (til Jon Bekkevoll), det var for mer erfarne butikksjefer, vel. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi på Rimi Langhus, vi måtte også på noe kurs i brannslukking osv., på Rimi Kolbotn, (husker jeg), 

høsten 2001, (må det vel ha vært). 

 

Og da hadde jeg bilen full av Rimi Langhus-gutter, (husker jeg). 

 

Og de fortalte meg hvordan jeg skulle kjøre og sånn, da. 

 

For å komme meg til Rimi Kolbotn. 

 

Og jeg vet ikke om de som arrangerte kurset skjønte at jeg var butikksjef engang. 

 

For jeg kjente ingen der. 

 

Og jeg måtte være med på det kurset, som om jeg var en vanlig ansatt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Like før jul, så hadde jeg prata mer med distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, om at jeg var utbrent, 

da. 

 

Og jeg hadde en uke ferie til gode, (var det vel). 

 

Så jeg tok meg en uke ferie, rundt månedskiftet november/desember da, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og den siste fredagen, som jeg jobba, før ferien. 

 

Så satt jeg opp julekampanjene, da. 

 

Så jeg måtte bli i butikken lenge, da. 

 

For jeg tenkte at jeg kunne liksom 'ta meg ut', siden jeg jo skulle ha en ukes ferie, liksom. 

 

Så da behøvde jeg ikke å tenke på det som Anne-Katrine Skodvin hadde sagt til meg, en gang. 

 

(Mens jeg jobba som assistent, på Rimi Nylænde). 

 

Om at jeg måtte passe meg, for å ikke bli utbrent. 

 

(For hu syntes vel at jeg jobba for hardt eller energisk, eller noe sånt, da). 

 



Og på Rimi Langhus, så var det vel ikke det samme fokuset, som i butikkene, inne i Oslo. 

 

På at det skulle være felles utpassering, (i tilfelle ran, da). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

På varetellingene så funka det ihvertfall ikke med felles utpassering, mener jeg å huske). 

 

Så jeg jobba med julekampanjene til rundt midnatt, vel. 

 

Og så måtte jeg tømme papp-pressa. 

 

Og jeg rydda også en del hyller, i inngangspartiet, da. 

 

(Siden jeg hadde litt dårlig samvittighet, for at jeg tok meg ferie, like før julestria, da). 

 

Og midt på natta, så ringer Axel, (som da ganske nylig hadde flyttet tilbake igjen, fra Spania), meg 

plutselig, på mobilen, da. 

 

Og han var nedbrutt. 

 

For han hadde vært på en fest på Bislett, (eller noe sånt), og fått kjeft av noen damer, på den festen, 

da. 

 

Siden han hadde såret ei venninne av dem tidligere. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Axel ville at jeg skulle hente han, i rundkjøringa, på Bislett, da. 

 

For han var så vonbråten og sånn da, (skjønte jeg). 

 

Og han bodde vel da på Slemdal, (hvor han leide et rom, hos en kamerat, som hadde en far, som 

bodde i Nevlunghavn, og ble kalt 'Majoren', eller noe sånt, vel), på den her tiden. 

 

Og jeg forklarte til Axel da, at jeg jobba overtid på jobben. 

 

Men at jeg kunne hente han, om en halvtime, eller en time, (eller noe sånt). 

 

Og på veien, tilbake til Oslo. 

 

Så ble jeg da stoppet, av en politipatrulje, like etter at jeg hadde kjørt inn på motorveien, mot Oslo, 

da. 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Som fortsatt virker litt uklar for meg). 

 

Og da jeg henta Axel, i rundkjøringa, på Bislett. 

 

Så fortalte jeg han at jeg hadde blitt stoppa av politiet, da. 

 



Og Axel da måtte gå tilbake med noe, til et eller annet sted, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så lå Axel over hos meg, til dagen etter, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel hadde forresten bodd hos faren sin, Arne Thomassen, nede i Spania. 

 

Og Axel hadde blitt sammen med en spansk dame der, fortalte han. 

 

Og han hadde en gang kasta en spanjol, ned en trapp, (eller noe), utendørs. 

 

Siden han hadde blitt angrepet av en gjeng med spanjoler, (eller noe sånt), da. 

 

Men Axel hadde ikke engang sendt et postkort til meg, (husker jeg), mens han bodde, i Spania. 

 

Men plutselig, (like etter at jeg hadde begynt, som butikksjef, på Rimi Langhus vel), så stod han 

plutselig på døra, utafor Rimi-bygget, da. 

 

Og jeg fikk nesten sjokk, da jeg så han da, (husker jeg). 

 

For Axel så så tøff og nesten herja ut, da. 

 

(Vil jeg si). 

 

Så Axel ble mye råere og tøffere, det året, (eller hva det var), som han bodde i Spania, vil jeg si. 

 

(Sånn som det virka som for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer på om det kan ha vært dagen etter dette. 

 

(Eller om det var søndagen, den samme helgen). 

 

At Axel ba meg på besøk til han, der han leide, på Slemdal. 

 

Axel forklarte meg hvordan jeg skulle kjøre opp dit, da. 

 

(Og han bodde i første etasje vel, i en blokk. 



 

Som lå ved en liten innsjø, ikke så langt fra Ringveien, vel). 

 

Og Axel satt på en videofilm, i stua, hos han kameraten da, (husker jeg). 

 

(For Axel bodde visst der som om han var hjemme cirka, da). 

 

Og den videofilmen, det var 'Donnie Brasco', som jo Axel og jeg hadde sett på kino, på Colosseum, 

en del år tidligere. 

 

Så det var kanskje litt rart, at Axel ville se den filmen igjen. 

 

Og Axel spurte meg også om jeg syntes at han politimannen, som spionerte på mafiaen, var dum, 

(eller noe sånt), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel forklarte også at han hadde noe medisterdeig, i fryseren da, (husker jeg). 

 

Og så gikk han, (som jo jobbet som kokk), og stekte masse medisterkaker, ute på kjøkkenet, da. 

 

Og så spiste hver av oss en stor tallerken, med medisterkaker, da. 

 

For Axel, han trente mye, så han spiste nok alltid svære porsjoner, da. 

 

Og når vi dro på Burger King, (for eksempel), så bestilte Axel alltid den dyreste menyen, som de 

hadde der, da. 

 

Og Axel fortalte også det en gang, (husker jeg). 

 

At på restauranter, (eller ihvertfall på kroer), så kunne man be om å få en 'håndtverker-porsjon', 

(eller hva han kalte det igjen), da. 

 

Og da fikk man dobbelt så mye mat cirka da, for den samme prisen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Langhus. 

 

At assistent Sølvi Berget. 

 

Hu viste meg at jeg hadde fått et brev, (med mitt navn øverst på vel, men adressert til butikken), da. 



 

(Inne på kontoret, på Rimi Langhus, der. 

 

Rundt årsskiftet 2001/2002 en gang, må det vel ha vært). 

 

Og det viste seg det, at det brevet, det var fra Rimi-Hagen, da. 

 

Siden Rimi Langhus, var en av de få Rimi-butikkene, som hadde klart å vinne en konkurranse, (som 

jeg har skrevet om tidligere, i denne boken), som het 'Rimi Gullårer', (for andre halvår av 2001), da. 

 

(Og den konkurransen, den gikk på å øke omsetningen i frukta mye. 

 

Og på å også øke snitthandelen en god del. 

 

Og også på å øke salget av EMV, (egne merkevarer), en god del, da). 

 

Og Rimi-Hagen, han gratulerte meg med å være en veldig god leder og han skrev også at jeg var 

hardtarbeidende, da. 

 

I et brev på cirka en halv maskinskrevet side, vel. 

 

Og med brevet så fulgte det også en Rimi-metallpen, (husker jeg). 

 

Og Rimi Langhus fikk vel cirka 15.000 kroner, som vi skulle bruke, på sosiale formål da, (var det 

vel). 

 

Men det som var rart, med det brevet. 

 

Det var at det var slitt et hull, i bunnen, av den konvolutten, da. 

 

Akkurat som om noen hadde holdt brevet mot en slipesten, (eller noe sånt). 

 

Og derfor, så var det et avlangt hull, i bretten liksom, på det brevet, da. 

 

Og assistent Sølvi Berget, hu ble sjalu tror jeg. 

 

(Siden jeg hadde fått brev, fra Rimi-Hagen, da). 

 

Så assistent Sølvi Berget, hu rulla sammen brevet mitt, og festa et par strikk, rundt det da, (husker 

jeg). 

 

Så det brevet, det fikk jo så mye juling. 

 

(Siden det var et avlangt hull, midt på brevet. 

 

Og siden strikkene til assistent Sølvi Berget, også hadde lagd merker i det). 

 

Så jeg turte jo aldri å vise fram det brevet til noen, (husker jeg). 

 

(Selv om Rimi-Hagen skrøyt fælt av meg, i det brevet, da). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i etterkant av dette. 

 

Så husker jeg det, at butikksjef Irene Ottesen, på Rimi Bjørndal. 

 

Hu sa det til meg. 

 

At det var morsomt at noen på en 'liten' Rimi, også vant Rimi Gullårer, da. 

 

For vanligvis var det visst bare butikksjefer på store Rimi-butikker, som pleide å vinne den Rimi 

Gullårer-konkurransen da, sa hu. 

 

Men da visste jeg ikke helt hva jeg skulle svare, (husker jeg). 

 

For Rimi Langhus, den butikken, den var vel ikke av de aller minste Rimi-butikkene, (når det gjaldt 

omsetning), vil jeg si. 

 

Rimi Jernbaneveien, i Ski, den butikken hadde for eksempel mye lavere omsetning. 

 

(Og Rimi Nylænde, hadde jo også hatt en del lavere omsetning enn Rimi Langhus). 

 

Det var vel for eksempel to-tre-fire butikker, bare i Anne-Katrine Skodvin sitt distrikt, som hadde 

lavere omsetning, enn Rimi Langhus, (sånn som jeg husker det ihvertfall). 

 

For Rimi Langhus lå vel på snaue 500.000 i omsetning, i uka, (eller noe sånt), sånn som jeg husker 

det, ihvertfall. 

 

(Selv om jeg ikke husker det tallet helt nøyaktig nå). 

 

Så Rimi Langhus, den butikken, den var vel mer en 'midt på treet'-Rimi, (enn en liten Rimi), når det 

gjaldt omsetning, (vil jeg si). 

 

Men butikksjef Irene Ottesen, fra Rimi Bjørndal, hu var kanskje misunnelig på meg, da. 

 

Siden hu ikke hadde klart å vinne Rimi Gullårer selv, da. 

 

Så hu ville kanskje rakke ned på meg da, siden den butikken som hu drev, på den her tida, (Rimi 

Bjørndal), hadde større omsetning, enn 'min' butikk, (Rimi Langhus), da. 

 

Men det tok jeg meg ikke så veldig nær av, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo selv vært butikksjef, (selv om det var mye problemer der), på Rimi Kalbakken. 

 

Bare et drøyt halvår tidligere. 

 

Og Rimi Kalbakken hadde vel litt høyere omsetning igjen, enn Rimi Bjørndal, (sånn som jeg husker 

det ihvertfall). 

 



For både Rimi Bjørndal og Rimi Kalbakken lå vel på rundt 800.000, i omsetning, i uka, (på den her 

tida). 

 

Selv om jeg mener å huske, at Rimi Kalbakken, kanskje lå cirka 50.000 i omsetning høyere,  (eller 

noe sånt), enn Rimi Bjørndal, (på en vanlig uke da), på den her tida. 

 

Og omsetningen på Rimi Nylænde den husker jeg forresten ganske bra ennå. 

 

(Fra den tida jeg jobba der. 

 

Nemlig fra 1993 til 1996. 

 

Og så igjen fra 1998 til 2000). 

 

For der pleide omsetninga på en vanlig hverdag, (mandag til torsdag), å ligge på cirka 50.000. 

 

Og på fredag og lørdag, så lå omsetninga der på cirka 75.000, (mener jeg å huske). 

 

Så fra mandag til torsdag, så var det cirka 200.000, i omsetning. 

 

Og så 150.000 til, på fredag og lørdag. 

 

Så Rimi Nylænde, den lå på cirka 350.000 i omsetning, i uka da, på 90-tallet. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og Rimi Langhus, den butikken lå nok cirka 100.000, (ihvertfall), over dette igjen, (på en vanlig 

uke). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så man kunne nok kalle Rimi Nylænde for en liten Rimi-butikk, (vil jeg si). 

 

Men å kalle Rimi Langhus, for en liten Rimi-butikk, (når det gjelder omsetning). 

 

Det syntes jeg kanskje at ble litt drøyt, fra butikksjef Irene Ottesen, fra Rimi Bjørndal, da. 

 

Men det er det dem sier, om nordmenn. 

 

At i Norge så er misunnelsen sterkere enn kjønnsdriften. 

 

Og det stemmer nok kanskje, hvis man ser på Irene Ottesen, (tror jeg). 

 

(Ihvertfall sånn det kan virke som, for meg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 



 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 120 (2): Enda mer fra Rimi Langhus 

 

Jula 2001 så måtte jeg ta alle Hakon, brød og melke-bestillingene selv, (husker jeg), på Rimi 

Langhus. 

 

For jeg var den eneste erfarne butikkmedarbeideren der da, (må man vel si). 

 

Så jeg ble litt surrete til slutt, og glemte å ta en Hakon-bestilling, i romjula da, (var det vel). 

 

(For det var andre frister, for bestillingene, i jula. 

 

Så det ble litt mye å ha i hue, da). 

 

Så låseansvarlig Eivind Danielsen, han ringte meg om dette, da. 

 

(For Hakon hadde ringt til låseansvarlig Eivind Danielsen, da). 

 

Så jeg måtte kjøre tilbake til jobben en dag, og ta en Hakon-bestilling, da. 

 

Men jeg hadde bestilt så bra med varer, til jula. 

 

Så det var ikke noen krise, da. 

 

For butikken var full av varer liksom, da. 

 

Og kundene er vant med at det er litt 'harry', i butikkene, like etter jula. 

 

Men de som var på jobb, da jeg kom tilbake igjen, til Rimi Langhus, den dagen. 

 

De satt bare en hel gjeng, nede på røykerommet, da. 

 

Så jeg kan forestille meg hvordan det vanligvis var der, på fredags-ettermiddagene. 

 

For Eivind Danielsen han var en ny låseansvarlig, (dette året), da. 

 

Så han trengte to kasserere og en lagerhjelp, (var det vel). 

 

For å være låseansvarlig, på seinvaktene der, på fredagene, da. 

 

Mens da jeg selv ble låseansvarlig, på Rimi Langhus, et par år seinere. 

 

(Mens jeg studerte på HiO IU). 

 



Så jobbet jeg selv fredags-ettermiddagene der, da. 

 

Og jeg fikk bare ha en kasserer, på den samme vakta. 

 

Så jeg ble liksom utnyttet i Rimi, vil jeg si. 

 

Jeg fikk liksom minde bemanning enn andre, da. 

 

Sånn at jeg måtte jobbe livet av meg omtrent. 

 

Mens andre bare satt på røykerommet, da. 

 

Så dette må jeg si at var urettferdig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Langhus. 

 

At kassadama Tove, hu forlangte å ha juletre, på spiserommet der. 

 

For å komme tilbake fra sykmelding, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Så jeg, (som butikksjef), jeg måtte jo drive å pynte juletreet der, da. 

 

Jula 2001, da. 

 

For de hadde julepynt, i en eske der. 

 

Så det var kanskje vanlig at de hadde juletre der, da. 

 

(Og det var også noen folk som dreiv og solgte juletrær, utafor butikken, vel. 

 

Så det var enkelt å få tak i et juletre, da. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Men det var visst ingen andre som kunne ta på seg denne jobben, (å pyne juletreet), da. 

 

For jeg, (som butikksjef), jeg hadde jo egentlig nok andre ting å gjøre, i butikken der. 

 

Enn å pynte juletre, liksom. 

 

Og juletre-stjerne, det hadde de heller ikke der, (husker jeg). 

 

Av en eller annen grunn. 

 



(Selv om de hadde mye glitter og annen julepynt der da, husker jeg). 

 

For jeg spurte vel assistent Sølvi Berget om de hadde juletrestjerne, (mener jeg å huske). 

 

Men det bruker de kanskje ikke på Langhus, (av en eller annen grunn). 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg sa til distriksjef Anne-Katrine Skodvin, dette året, (nemlig i 2001). 

 

At jeg ikke hadde noe lyst til å bli med på det årlige helge-seminaret på Storefjell, (på grunn av 

problemene som hadde vært, på Rimi Kalbakken osv.), da. 

 

Men jeg sa at hu kunne heller forklare meg hva som ble sagt, (av viktige ting), der oppe, etter 

seminaret, da. 

 

Så jeg dro ikke på Storefjell, høsten 2001, da. 

 

Og jeg hørte ikke noe særlig derfra vel, da distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, kom tilbake. 

 

Annet enn at hu fortalte at butikksjef Stian Eriksen, fra Rimi Jernbaneveien, hadde laget en slags 

'Jackass'-video der, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, på lille julaften, på Rimi Langhus. 

 

At jeg ikke hadde lyst til å møte driftsdirektør Rune Hestenes og/eller regionsjef Steinar Ohr, igjen. 

 

(Etter at de ikke hadde villet hjelpe meg, å ta opp problemene, på Rimi Kalbakken. 

 

Da de var innom der, like før 17. mai, tidligere i 2001). 

 

I tilfelle de skulle inspisere butikken, på lille julaften, som vel skikken var, i Rimi. 

 

Så jeg tok meg bare avspasering, på lille julaften, i 2001, da. 

 

Men jeg hadde to-tre låseansvarlige, som dreiv og styrte, i butikken, da. 

 

Og alle bestillinger var tatt, og alt i orden, da. 



 

Men det var nok veldig uvanlig, at butikksjefen tok seg avspasering, på lille julaften. 

 

Men jeg hadde låseansvarlig Anders Karlsson og låseansvarlig Kjetil Furuset, i butikken vel. 

 

Og jeg hadde bestilt masse kremfløte, til bittelille julaften, vel. 

 

Så det gikk greit, regner jeg med. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i januar, i 2002. 

 

Så tok jeg meg en uke ferie, igjen. 

 

Siden jeg var overarbeida, da. 

 

Og siden låseansvarlig Anders Karlsson, (var det vel), kunne jobbe noen vakter for meg, da. 

 

Og det hadde jo også blitt fem ferieuker, på den her tida. 

 

Så jeg syntes at jeg kunne ta meg den femte ferieuka liksom. 

 

Når jeg trengte den, da. 

 

Men en av de siste dagene, før jeg tok den her ferien. 

 

Så husker jeg at assistent Sølvi Berget og verneombud Morten Saksgård. 

 

De gikk ned på spiserommet, for å ha noe møte, vel. 

 

Og de så stygt på meg da, (sånn som jeg husker det). 

 

Så da syntes jeg at det ble så mye. 

 

Når de her problemene, (som jeg ikke visste hva var). 

 

Kom på toppen, av de problemene som hadde vært, på Rimi Kalbakken, osv. 

 

Så da orka jeg ikke å dra tilbake, på jobben igjen, etter den her ferieuka, da. 

 

Så jeg dro til fastlegen min, da. 

 

I Bentsebrugata Legesenter. 

 

Og fikk sykemelding i en måneds tid, på grunn av utbrenthet, da. 

 

Og jeg prata litt med søster mi Pia om det her. 



 

Og hu sa at noen venninner av henne hadde fått ny utdannelse på attføring, når de hadde blitt 

utbrente, da. 

 

Men noe sånt, det begynte aldri min fastlege å 'bable' om, da. 

 

Så jeg måtte foreslå det selv, at jeg skulle ta en bachelor-grad, i IT, ved HiO IU, da. 

 

Så jeg ringte Lånekassa, da. 

 

Og spurte om jeg kunne få studielån til det. 

 

Noe jeg tenkte at jeg burde sjekke ut først, siden jeg jo hadde studert informasjonsbehandling, ved 

NHI, cirka ti år tidligere. 

 

Og da svarte hu på Lånekassa, at dette var et annet studie, så det var ikke noe problem, da. 

 

Jeg kunne få studielån til å ta en bachelor-grad i IT, selv om jeg hadde fått studielån, til å studere 

informasjonsbehandling tidligere. 

 

For det var forskjellige studier, da. 

 

Og jeg vurderte også å studere informatikk, ved UIO. 

 

Men da måtte jeg også ha tatt forberedende. 

 

Så det studiet ville ha vært på tre og et halvt år. 

 

Og på begynnelsen av 2002, så var jeg jo allerede 31 år. 

 

Så å ta en alt for lang utdannelse, det syntes jeg at ble litt dumt, da. 

 

Så derfor, så valgte jeg heller å begynne på et bachelor IT-studie, ved HiO IU. 

 

For det studiet, det var også sånn, at hvis jeg falt av lasset, liksom. 

 

(Siden jeg jo var utbrent, på den her tiden. 

 

Før jeg begynte, på det studiet). 

 

Så kunne man få en høgskolekandidatgrad, i IT, etter to år, da. 

 

Ved å gå på dette studiet, da. 

 

Siden man ikke ble ingeniør, på det studiet som jeg gikk på. 

 

(Sånn som man vanligvis ble, når man studerte, ved HiO IU). 

 

Men de som gikk et treårig ingeniør-studie. 

 

De kunne ikke bli høgskolekandidat, etter to år, da. 

 



Så derfor valgte jeg å ta det bachelor IT-studiet, ved HiO IU, da. 

 

Framfor bachelor informatikk, ved UIO, (siden jeg da måtte ha studert et halvt år lenger, på grunn 

av forberedende). 

 

Og  jeg valgte heller bachelor IT, (ved HiO IU), framfor et ingeniør-studie, (ved det samme 

fakultetet). 

 

Fordi at jeg da etter to år kunne få en høgskolekandidat-grad, hvis jeg gikk på et bachelor-studie, 

ved HiO IU, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 121: Mer fra år 2002 

 

Jeg var vel sykmeldt, fra Rimi, i cirka tre måneder, vinteren og våren 2002. 

 

Og jeg brukte disse månedene til å få meg nytt førerkort, (for det gamle var jo stjålet). 

 

Og jeg ordna med søknad til studier, (via samordnet opptak). 

 

Og jeg syntes etterhvert at IT ble litt kjedelig. 

 

Så jeg satt et media-studie, ved journalisthøyskolen, øverst. 

 

Men da jeg skulle levere søknadsskjemaet mitt, til samordnet opptak. 

 

(Som holdt til på Bislett der, i HiO sine lokaler der, vel). 

 

Så var det en kar i 50-åra der. 

 

Som bare sa at jeg ikke hadde bra nok karakterer, (eller noe sånt), til å studerer media, da. 

 

Og så strøyk han det valget, fra skjemaet mitt, da. 

 

Men dette skulle jo egentlig ha blitt behandlet av samordnet opptak, har jeg tenkt seinere. 

 

Så om han 'gubben' var fra CIA, eller noe? 



 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på den tida, som jeg var sykmeldt, fra Rimi. 

 

At tante Ellen, kom på besøk, (fra Sveits), til min søster Pia, (i Trømsøgata), da. 

 

Og da ble jeg også invitert, på besøk, til Pia da, (mens tante Ellen var der). 

 

Men det var et deprimerende besøk, husker jeg. 

 

For tante Ellen hadde skrevet et dikt, på toget, til Norge, (var det vel). 

 

Om nordmenn som dro til Svinesund, (for å handle), og sånn, da. 

 

Og det var jo bare surr det som tante Ellen hadde diktet, (syntes jeg). 

 

Så hu ga jo inntrykk av å være fullstendig sinnsyk, (husker jeg). 

 

Og jeg prøvde liksom å le litt, av tante Ellen, til Pia, da. 

 

Mens Pia var inne på kjøkkenet der, (må det vel ha vært). 

 

(Og tante Ellen satt i stua, da). 

 

Men Pia, hu bare skar en alvorlig grimase, (var det vel). 

 

(Og ville liksom ikke komme seg på bølgelengde, da). 

 

Så etter det her besøket mitt, hos Pia. 

 

Så ble jeg så deprimert, siden tante Ellen hadde skrevet noen slags sinnsyke dikt da, (må jeg vel 

kalle det). 

 

Som hu leste opp for meg. 

 

Så jeg orka ikke å kjøre Sierra-en min hjem, til St. Hanshaugen da, (husker jeg). 

 

Så jeg bare gikk hjem, da. 

 

Og så gikk jeg tilbake til Sofienberg der, en ukes tid seinere, (eller noe sånt), vel. 

 

Og henta bilen min, da. 

 

(For jeg var jo sykmeldt, på den her tida, så jeg brukte jo ikke den bilen så ofte, akkurat. 

 



For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden jeg var litt deprimert, på den her tida. 

 

Og siden at mora mi hadde gått for å være sinnsyk. 

 

Og siden jeg ikke var helt klar, for å dra tilbake til Rimi igjen, etter å ha vært sykmeldt, i en måned 

eller to. 

 

Så fikk jeg en måned lenger sykmelding, for å ta noen skriftlige tester, for å sjekke om jeg hadde 

noe sinnsykdom, (eller noe sånt), da. 

 

Men de testene, de virka bare dumme for meg, (husker jeg). 

 

Men jeg fikk meg ihvertfall noen uker lenger fri, før jeg skulle begynne å jobbe igjen, som 

butikksjef da, våren 2002. 

 

Og så slutta jeg som butikksjef, sommeren 2002. 

 

Og da, så var avtalen min det, med distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, at jeg skulle jobbe som 

låseansvarlig, i Rimi, ved siden av studiene, da. 

 

For jeg bodde jo i Rimi-bygget. 

 

Og der ble jo husleia trukket fra lønns-slippen min. 

 

Så jeg måtte jo nesten jobbe i Rimi, hvis jeg skulle fortsette å bo der, da. 

 

Og jeg var litt sliten og utafor, (på den her tida). 

 

Så å flytte, det ble liksom som et 'prosjekt', da. 

 

Og det var også vanskelig å finne billige leiligheter. 

 

Jeg var og så på et rom, ved Frognerparken. 

 

Og jeg hadde egentlig avtalt å flytte dit, med et eiendomsmegler-firma. 

 

Men det rommet var så lite, da. 

 

At det var som et hamster-bur cirka, (for å si det sånn). 

 

Så jeg ringte seinere og hørte om det var greit, at jeg droppa det, da. 

 

Og det var greit da, sa eiendomsmegler-firmaet. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg skulle få kontrakt, som låseansvarlig. 

 

Så sa distriktsjef Anne-Katrine Skodvin det. 

 

At jeg kunne få en kontrakt, hvor jeg fikk ubekvems-tillegg, men lavere lønn. 

 

Og en annen kontrakt, hvor jeg ikke fikk ubekvems-tillegg, men litt høyere lønn. 

 

Og da valgte jeg det siste, da. 

 

For jeg likte jo å jobbe om kveldene. 

 

Og hvis jeg skulle hatt ubekvems-tillegg, så hadde jeg kanskje ikke fått jobbet så mye, som jeg ville 

da, (tenkte jeg vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg fikk også innvilget et års permisjon, (var det vel), fra jobben min som butikksjef, da. 

 

I tilfelle at det ikke skulle funke, at jeg studerte, da. 

 

For jeg var litt stressa, på den her tida. 

 

For det er mye å tenke på, hvis man jobber som butikksjef, da. 

 

Så jeg var ikke sikker på hvordan overgangen til studier ville bli. 

 

Så jeg prøvde liksom å få til sånne back-up-planer, da. 

 

Så jeg hadde reserveplaner både i Rimi, og når det gjaldt studiene, da. 

 

Siden jeg fikk permisjon fra Rimi. 

 

Og siden jeg gikk bachelor IT, ved HiO IU. 

 

For der kunne man jo få en høgskolekandidat-grad, etter to år. 

 

Og jeg hadde jo nesten en kandidat-grad, fra NHI, (i informasjonsbehandling, som har mange av de 

samme fagene, som et IT-studie). 

 

Så det skulle mye til, om jeg ikke skulle klare å få meg en sånn høgskolekandidat-grad, (selv om jeg 

var overarbeidet, på den her tiden da), tenkte jeg. 

 

Og jeg ville gjerne ha det litt roligere, en stund. 

 

Før jeg begynte å hive meg på 'rotte-racet' igjen, liksom. 



 

Derfor ville jeg studere et par-tre år, da. 

 

For jeg var litt lei, etter fire slitsomme år, som butikksjef, i Rimi. 

 

Hvor jeg ble tulla med, da jeg jobba på Rimi Kalbakken, blant annet. 

 

Samtidig, så syntes jeg at det ble litt dumt, å søke på jobber. 

 

Hvis jeg ikke hadde en grad. 

 

Så det at jeg studerte ved HiO IU, det var liksom som at jeg fullførte noe jeg begynte på, da jeg 

begynte å studere ved NHI, høsten 1989, (tenkte jeg), da. 

 

Og 1989, det var jo tretten år siden, i år 2002. 

 

Så mine dataferdigheter var litt utdaterte, da. 

 

Så det hadde virka litt dumt kanksje, hvis jeg søkte jobber, i 2002, når jeg hadde studert data, på 

NHI, før NHI begynte å lære bort web-design, for eksempel. 

 

For internett, det kan jeg ikke huske at ble nevnt engang, på den tida, som jeg studerte, ved NHI. 

 

Så mine dataferdigheter, de var rimelig utdaterte, i 2002 da, (for å si det sånn). 

 

Og det var også sånn, at arbeidsmarkedet, så lyst ut, for datafolk, utover på 2000-tallet. 

 

Så da jeg begynte å studere IT, (høsten 2002), så så det ut som at jeg kunne gå mot en jobb, med 

cirka en halv million i årslønn kanskje, to-tre år seinere, da. 

 

Så dette med IT-studier, ved HiO IU, det virka smart på flere måter, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 122: Bestemor Ingeborg sin 85-års dag 

 

Sommeren 2002, så var det ned til Nevlunghavn igjen, for å være med på bestemor Ingeborg sin 85-

års dag, da. 



 

Og det var noe feil med Sierra-en min, (som vanlig nærmest). 

 

Så jeg ringte til Statoil Kiellands Plass da, for å leie en bil. 

 

Men de nekta meg å leie en bil da, (av en eller annen grunn). 

 

Så jeg måtte kontakte en Statiol-stasjon, (var det vel), på Majorstua. 

 

(Like utafor bomringen der, vel). 

 

For å få leiet en bil, da. 

 

(Som muligens var en Golf, eller noe sånt, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og da, så husker jeg det, at jeg henta Pia og Daniel, i Tromsøgata, da. 

 

Og Pia ga meg fem gram hasj. 

 

Som jeg skulle gi til Glenn Hesler, da. 

 

For han hadde nemlig begynt å røyke hasj, etter at vi prøve-røyka hasj, tre-fire år, før det her, da. 

 

(Noe jeg syntes at var litt sunt, nesten. 

 

For Glenn Hesler han drakk aldri, da). 

 

For søstera mi røyka jo hasj. 

 

Så Glenn Hesler pleide å mase på meg, (på #blablabla osv.), om jeg kunne få tak i hasj, gjennom 

søstera mi, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjørte så opp til Slemdal. 

 

(Hvor jeg klarte å finne fram, på tross av at jeg ikke var kjent der). 

 

For å hente Axel, da. 

 

(Utafor den blokka han bodde i). 

 

Og jeg viste hasjen, (som lå i hanskerommet vel), til Axel da. 

 

(Som satt seg på det ledige setet foran i bilen, vel). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom ned til Larvik, så kjørte jeg en tur, ut til Østre Halsen, (husker jeg). 

 

Bare for å se på det huset, i Storgata, hvor Pia og jeg hadde bodd, på begynnelsen av 70-tallet, da. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok). 

 

Og da kom jeg på det, at jeg hadde gått der, (som fire-åring), sammen med ei jevnaldrende jente, 

som hadde pent lyst hår, (og sånn), da. 

 

Og da fortalte jeg det, i bilen, da. 

 

For dette hadde jeg vel ikke fortalt, til Pia, (for eksempel), på den tida det hendte, da. 

 

Men jeg veit ikke om Axel skjønte helt det, at dette var noe som hadde skjedd, før han ble født, da. 

 

(Hvem vet). 

 

Og Pia ville ikke at vi skulle kjøre ut og se, på Halsen, der. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men jeg tenkte at det var vel ikke så farlig. 

 

For det er jo ikke så langt fra Larvik til Halsen, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den bilen som jeg hadde leid. 

 

Den var lett å kjøre og ganske sprek, da. 

 

Og bestemor Ingeborg skulle ha selskap i Gurvika, (igjen). 

 

Og dit hadde ikke jeg kjørt før, da. 

 

Så da vi kom fram til Gurvika. 

 

Så kjørte jeg en runde, rund porten, som var foran innkjørselen til Gurvika der, da. 

 

For å orientere meg litt, da. 

 

For å liksom finne ut hvor jeg skulle parkere, (og sånn), da. 



 

Og da begynte Pia å skrike, (husker jeg). 

 

For jeg syntes det var morsomt å kjøre den lettkjørte bilen, da. 

 

(Det var jo nesten som å kjøre en radiobil, omtrent). 

 

Så jeg tok en litt ekstra vid sving og sånn da, på en uasfaltert plass der, (var det vel). 

 

Så Pia, hu var som hu i det britiske TV-programmet, som heter 'Høy på pæra'. 

 

For Pia skulle liksom kritisere kjøringa mi, da. 

 

Selv om hu ikke hadde lappen selv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Bestemor Ingeborg, hun var jo barnebarn av en dansk general, (Anders Gjedde Nyholm), og etter 

Gjedde, (som jo hadde eiet en herregård, nemlig Høyris), osv. 

 

Så det var en brite, i 85 års-selskapet, til bestemor Ingeborg, som var en engelsk lord, (forklarte 

søstera mi). 

 

Og bestemor Ingeborg sin svigerinne, Unse Heegaard, (f. Trock-Jansen), fra Danmark, var også i 

selskapet. 

 

Sammen med sine sønner Steffen og Thomas, (min avdøde mor sine danske direktør-fettere). 

 

(For Thomas var direktør i Disney, i Danmark, da. 

 

Og Steffen i TopDanmark forsikring, har jeg funnet ut, på nettet, seinere). 

 

Og Steffen, (var det vel), han hadde også med sin unge sønn, (som vel da blir min tremenning). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg satt meg ned, der jeg skulle sitte, ved middagsbordet, i Gurvika. 

 

Så var det som at de norske folka, som satt til høyre for meg, var redde for meg, (husker jeg). 

 

Så noen hadde nok fortalt noen røverhistorier, om meg, til gjestene, i dette selskapet, (tror jeg). 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Av talene, så husker jeg ikke så mye. 

 

Men jeg husker at ei norsk venninne, av bestemor Ingeborg. 

 

Hu gjorde litt narr av bestemor Ingeborg da, i sin tale. 

 

For hu sa det, at bestemor Ingeborg, hu prata fortsatt dansk, etter å ha bodd i Norge, siden rett etter 

krigen. 

 

(Altså i over 50 år da, må det vel ha vært, på den her tida). 

 

For bestemor Ingeborg, hu sa 'brusebad' da, istedet for 'dusj', sa bestemor Ingeborg sin norske 

venninne. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter maten, så tenkte jeg det, at jeg kunne vel ikke bare sitte aleine ved bordet der, som en nerd. 

 

Så jeg gikk bort til Axel og tante Ellen sin Steinerskole-bekjent, fra Moss, (som stod sammen, ved 

inngangsdøra, til forsamlingslokalet, hvor selskapet var), da. 

 

(Han bekjente av tante Ellen, som jo ville ha et glass vodka av meg, i bestemor Ingeborg sin 80-års 

dag, (fem år tidligere). 

 

Et selskap som jo var i det samme forsamlingslokalet, i Gurvika. 

 

Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Men dette med Steiner-skolen, det er som noe litt diffust, for meg, da. 

 

Så jeg dreit meg ut litt da, (for å si det sånn). 

 

For jeg spurte om han Steinerskole-læreren, var 'misantrop', da. 

 

Men det riktige skulle ha vært 'antroposof', da. 

 

Så da ble både Axel og Steinerskole-læreren sure på meg. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Pia, (var det vel), ville at jeg skulle sparke fotball, med Daniel, (som er født i 

1995, og som fylte syv år, denne sommeren, vel). 

 

Utafor selskapslokalet i Gurvika der, da. 

 

Men da kunne jeg knapt sparke til ballen, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo ødelagt korsbåndet i kneet igjen. 

 

På den treninga med IT-akademiet, på Vollsløkka der, ikke så lenge før det her, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter middagen, så var vel også litt utenfor selskapslokalet der igjen. 

 

Og da vi skulle kjøre derfra. 

 

(For Pia, Daniel, Axel og jeg. 

 

Vi skulle nemlig ligge over hos onkel Martin og dem. 

 

Ute i Kvelde, da). 

 

Så chatta jeg litt med han engelske lorden, (husker jeg). 

 

Mens vi gikk opp den bakken, til bilene der, (i mørket), da. 

 

For å øve litt på engelsken min, da. 

 

Og litt av nysgjerrighet, på hvem denne britiske vennen til bestemor Ingeborg var, da. 

 

Men jeg tror ikke at jeg fikk vite hvem denne personen var. 

 

Selv om han til slutt skjønte hva jeg sa, vel. 

 

(Når jeg snakka engelsk, da). 

 

Men han var vel ihvertfall britisk, (husker jeg). 

 

Og litt snobbete, vel. 



 

For han lot vel som at han ikke forstod hva jeg sa, når jeg ikke pratet veldig pent, (på engelsk), 

liksom da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel og jeg, vi sov vel over, i en ganske nybygget hytte, som Martins samboer Grete Ingebrigtsen, 

hadde bygget. 

 

(Noe sånt). 

 

Og dagen etter, så ble jeg vekket. 

 

Og da måtte vi med en gang kjøre ut til Nevlunghavn igjen, (husker jeg). 

 

For vi skulle rydde, i forsamlingslokalet, i Gurvika der, da. 

 

Og da fikk jeg ikke tid til å barbere meg og pusse tenna og dusje, (husker jeg). 

 

(Sånn som jeg pleide å gjøre, om morgenene, da). 

 

Så jeg, (som var overarbeidet og sliten, fra Rimi). 

 

Jeg måtte kjøre ubarbert og uten rene tenner og uten å dusje. 

 

Ut til Nevlunghavn, da. 

 

Og onkel Martin sa til meg, (som hadde jobbet som butikksjef og var i Heimevernet, osv). 

 

At: 'Du har vel aldri hatt en forpliktelse'. 

 

For han syntes at dette med å rydde det forsamlingslokalet var så viktig, da. 

 

At jeg ikke kunne barbere meg engang, før vi skulle kjøre ut dit, da. 

 

Og på veien ut til Nevlunghavn. 

 

Så kjørte onkel Martin helt til høyre, i veibanen, nesten hele veien, (husker jeg). 

 

Så han kjørte nesten ute i grøfta, da. 

 

Og denne kjøringa, til onkel Martin. 

 

Den tippet jeg at kom av, at han pleide å kjøre mye på motorsykkel,  (husker jeg). 

 

(Noe rart må det nok ha vært, ihvertfall). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og vi dro innom eldreboligen til bestemor Ingeborg, (i Skoleveien), da. 

 

Og Unse lurte på hva som foregikk. 

 

Og jeg forklarte at vi skulle rydde, i det forsamlingslokalet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Rahel lurte på om jeg var sliten, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det fantes en sånn 'plast-hytte-dusj', i Gurvika der, hvor det gikk an å dusje, husker jeg, (at Pia 

viste meg), da. 

 

Så da våkna jeg litt opp etterhvert, jeg og da. 

 

(Når jeg fikk tatt meg en dusj, og barbert meg og pussa tenna, da). 

 

Og den dagen, så var det også en VM-kamp, (må det vel ha vært). 

 

Mellom Danmark og England, (husker jeg). 

 

Og jeg husker at Steffen, (var det vel), og hans unge, lyshårede sønn. 

 

De var triste, da. 

 

Siden Danmark hadde tapt 3-1, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og før vi dro derfra. 

 

Så spurte Unse meg hva jeg syntes om Thomas sin Rover, da. 

 

Som stod parkert foran bilen min, vel. 

 

Men da ble jeg litt 'vonbråten', husker jeg. 

 

For bilen jeg hadde, den var jo bare en leiebil, da. 

 



Så jeg lurte på om Unse mobbet meg, (husker jeg). 

 

Og jeg fortalte også det, for Steffen og/eller Thomas der, (husker jeg). 

 

(Dagen før, vel). 

 

At jeg hadde sluttet som butikksjef, for å begynne å studere, da. 

 

(Noe som var litt flaut å fortelle om da, (husker jeg). 

 

For jeg må jo liksom skrive en hel haug av bøker nå. 

 

(Nemlig Min Bok-bøkene). 

 

For å liksom prøve å forklare om det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rahel, hu hadde forresten 'Elling'-filmen, (som hu satt på), hjemme hos bestemor Ingeborg, (mener 

jeg å huske). 

 

Og Rahel, hu viste meg også at hu hadde spilt inn en kortfilm, på Island, (var det vel). 

 

(For hu hadde noe slags manus, eller noe, til den filmen der, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker også det. 

 

At mens Rahel stod like utafor inngangsdøra, til bestemor Ingeborg der. 

 

Så plasserte Axel, (som var større enn meg, siden han trente mye), seg sånn, at Rahel ikke kunne se 

meg, da. 

 

For Axel plasserte seg liksom sånn, at jeg forsvant bak han, da. 

 

(Av en eller annen rar eller merkelig grunn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og Axel sa vel også noe sånt, (i gangen til bestemor Ingeborg der), at det skulle mye til, for at en 

person skulle bli sinnsyk. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da rettet Rahel på han, (husker jeg). 

 

Og dyttet til han, på brystkassa, (eller noe sånt), vel. 

 

Og sa det, at det var nok med et lite sånt puff vel, (på sitt dansk-tysk-norsk). 

 

Så kunne en person bli sinnsyk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og bestemor Ingeborg sine 'petiter', (altså hennes leserinnlegg, fra Aftenposen). 

 

(Som het noe med 'Ankerita i Nevlunghavn'. 

 

For bestemor Ingeborg sitt fulle navn. 

 

Det var Ingeborg Ankerita Elisabeth Heegaard Ribsskog, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Også brukte hun signaturen 'Ankerita', da. 

 

Når hun skrev leserinnlegg i Aftenposten osv., da). 

 

De lå også framme der, hos bestemor Ingeborg, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Og jeg leste litt i det heftet da, husker jeg. 

 

Og leste vel det leserinnlegget, hvor hun hadde skrevet, at hun skulle prøve å bli en bedre bestemor. 

 

(Noe sånt). 

 

Noe som gjorde meg litt trist da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og etter at vi hadde vært hos bestemor Ingeborg der. 

 

Så var det tilbake til onkel Martin og dem, i Kvelde, da. 

 

Og Martin sin samboer, Grete Ingebrigtsen. 

 

Hu mobba meg litt da, når vi skulle kjøre inn til Oslo igjen. 

 

Så jeg hadde så liten bil, denne gangen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på veien tilbake til Oslo. 

 

Så ville Pia at vi skulle kjøre innom Bøkeskogen, (husker jeg). 

 

(Hvor jeg blant annet hadde hatt idrettsdag, da jeg gikk i andre klasse, (var det vel), på Torstrand 

skole, da). 

 

Og plutselig, så hørte vi en høy lyd, som fra noen formel 1-biler, (eller noe sånt), vel. 

 

Og det hørtes ut som om den lyden kom fra Louisenlund stadion, da. 

 

(Der Larvik Turn spiller sine hjemmekamper. 

 

Og hvor jeg hadde vært med han Morten, fra Byskogen, (eller den Larvik-bydelen heter igjen). 

 

Og sett Larvik Turn spille, i 1978, vel. 

 

For vi bodde jo hos Morten og dem, i en uke eller to vel, i Kongegata, (var det vel muligens), før vi 

flytta til Jegersborggate der, da. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Husker jeg. 

 

For det var ikke noen racerbiler å se, noe sted, i nærheten av Bøkeskogen der, da. 

 

Så det må ha vært noen som tulla, (tror jeg). 

 

Så kanskje Pia er med i et slags nettverk. 

 

Som skulle tulle med meg, da. 



 

Siden hu ble som hu i 'Høy på pæra', da jeg skulle parkere, (dagen før), ved Gurvika der, da. 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom inn til Oslo. 

 

Så spurte jeg Axel om det var greit, at jeg slapp han av, på en bensinstasjon, ved Ringveien der da, 

(husker jeg). 

 

For jeg kjørte jo en leiebil. 

 

Og jeg var ikke så kjent på Slemdal der, da. 

 

Og jeg hadde vel ikke kjørt til der hvor Axel bodde, mer enn et par ganger, vel. 

 

Og da pleide jeg vel alltid å kjøre fra Sinsenkrysset-sida, liksom. 

 

Og ikke fra Bærum-sida, liksom. 

 

Så jeg var ikke helt sikker på hvordan jeg skulle kjøre, i det krysset, (på Ringveien), like ved der 

Axel bodde, da. 

 

Og jeg hadde jo hu Pia aka. Mrs. Bucket, (fra 'Høy på pæra'), i bilen også. 

 

Og jeg var kanskje litt sliten, etter all den kjøringa, i Larviksområdet, da. 

 

Og det sa Axel at var greit, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og da jeg kom hjem til Rimi-leiligheten min, til slutt. 

 

Etter å ha levert bilen, på Statoil, på Majorstua der, da. 

 

Så kom jeg på det, at jeg hadde glemt hasjen, (til Glenn Hesler), da. 

 

Så da ringte jeg Pia, men hu visste ikke hvor den hasjen var, da. 

 

Så jeg tok en taxi, til den bensinstasjonen der, da. 

 

Og fikk låne nøkkelen, til bilen, da. 

 

Men jeg fant ikke den hasjen, (til Glenn Hesler), noe sted, i bilen, da. 

 

Så jeg tapte 500 kroner på det her, da. 



 

For jeg fikk jo ikke noen penger av Glenn Hesler da, liksom. 

 

Og hvem som tok den hasjen, det veit jeg ikke. 

 

(Selv om jeg mener å huske det. 

 

At Pia plutselig ville låne nøkkelen, til den leiebilen. 

 

Etter middagen, på Gurvika der, da. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Men kanskje bensinstasjon-folk fant den? 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var kanskje det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men etter det her, så gadd jeg ikke å være 'mellommann' lenger, mellom Glenn Hesler og Pia, da. 

 

Når Glenn Hesler ville kjøpe hasj, da. 

 

Så jeg bare sa til Glenn Hesler det. 

 

(På #blablabla, må det vel ha vært). 

 

At hvis han ville kjøpe mer hasj av Pia. 

 

Så fikk han ta det med henne selv, da. 

 

(For det greiene der, det gadd ikke jeg å ha noe mer med å gjøre, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 



 

Kapittel 123: Bryllupet til Tommy og Ellen fra Fredrikstad 

 

Sommeren 2002. 

 

Så dro også Pia meg med ned til bryllupet til vår fetter Tommy, (fra Bergeråsen), og ei Ellen, fra 

Fredrikstad, (husker jeg). 

 

Axel er jo bare halvbroren vår, så han er ikke i slekt med Tommy. 

 

Så han var ikke med, da. 

 

Og Pia lot også Daniel være igjen hjemme. 

 

Så det var bare Pia og meg som kjørte nedover, da. 

 

Og en gummilist, i overkant av frontruta, på Sierra-en min. 

 

Den hadde løsna, natta før jeg skulle kjøre ned til Fredrikstad, da. 

 

Så den måtte jeg feste med en teipbit, (eller noe sånt), var det vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg stoppa, på en bensinstasjon, langs Mosseveien, (eller noe sånt), vel. 

 

Så var det noen folk som sa navnet mitt, vel. 

 

Og det skjønte jeg seinere, at det var Kjetil Carlin og Ola Uglum vel, (fra Bergeråsen). 

 

Men de gutta, de hadde vokst så mye, på de 15-20 åra, som hadde gått, siden jeg hadde sett dem 

sist. 

 

Så jeg hadde ikke sjangs til å kjenne dem igjen, da. 

 

(Selv om de vel kjente meg igjen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia og jeg, vi skulle dele et rom da, på en folkehøyskole, som lå nede i Fredrikstad/Rolvsøy-

distriktet der, da. 

 

Og der skulle Kjetil Carlin og Ola Uglum og dem ligge over og. 

 



Så dem forklarte vel hvem dem var og sånn, utafor den folkehøyskolen da, (må det vel ha vært). 

 

Og så tok noen av oss folka, som skulle ligge over, på den folkehøyskolen, da. 

 

Vi tok en maxi-taxi, (eller noe sånt vel), til kirka da, (var det vel). 

 

Og da så vi det, at faren min og Haldis. 

 

De stod utafor rød, HiAce-aktig varebil. 

 

Og skifta, da. 

 

Så de var jo halvnakne da, (mener jeg å huske). 

 

Så det var jo rimelig flaut da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ove var ved kirka der også, vel. 

 

Og han skulle prate med 'Erik og Pia', husker jeg at han sa, til noen av sine nærmere slektninger vel. 

 

Og da kommenterte Pia det, (husker jeg). 

 

For det var det som ungene på Østre Halsen pleide å rope. 

 

(Før Axel ble født). 

 

Når de lurte på om Pia og jeg ville bli med ut å leke, da. 

 

(Da vi bodde i Storgata der, på Østre Halsen, i 1974 og 75, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Ove, som på den her tida var sammen med ei Lene, som han hadde blitt kjent med, mens han 

studerte, (på en lærerhøyskole, eller noe), i Kristiansand, vel. 

 

(Ei Lene som ville bli med han til Oslo, vel. 

 

Men som han ikke hadde tatt med seg, til bryllupet, til Tommy. 

 

Noe som kanskje var like greit. 

 

Siden hu døve kusina vår også het Lene, da). 

 

Han sa at Tommy hadde blitt litt 'tjukk', (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Susanne, hu var sammen med en ganske svær kar, vel. 

 

Og hu fortalte meg at hu studerte det samme som jeg skulle begynne å studere. 

 

Nemlig bachelor IT, da. 

 

Men Susanne, hu gikk på en høyskole, i Østfold, (et eller annet sted), vel. 

 

Og ble sur på mora si Inger da, (husker jeg). 

 

Siden Inger hadde sagt at de ikke hadde noe bachelor IT-studie, ved HiO, da. 

 

Men det studiet var kanskje relativt nytt, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Susanne lurte også på hvorfor jeg ikke hadde kommet i konfirmasjonen hennes. 

 

Men Susanne var jo på den her tida, i 20-åra. 

 

Så konfirmasjonen hennes, den må ha vært nesten ti år tidligere, vel. 

 

(Mens jeg var i Geværkompaniet, var det vel). 

 

Men jeg måtte svare som sant var. 

 

At jeg ikke hadde blitt invitert. 

 

(Jeg hørte først om konfirmasjonen til Susanne, etter at den hadde vært. 

 

Av Pia, da. 

 

Som sa at 'alle' hadde spurt etter meg der. 

 

Men når dem ikke inviterer meg, så kan dem vel ikke regne med at jeg skal dukke opp der heller, 

(mener nå jeg). 

 

Så hva som gikk galt der, det veit jeg ikke). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Filletanta mi Inger, (som er mora til Ove, Heidi, Susanne, Øystein og Benedicte). 

 



Hu spurte meg seinere på kvelden: 'Hva med Øystein, da?'. 

 

Når jeg fortalte det, at jeg skulle slutte som butikksjef, på Rimi Langhus, for å begynne å studere 

igjen, da. 

 

Men da svarte jeg ikke noe, (husker jeg). 

 

For det syntes jeg at ble som noe dumt. 

 

For Øystein (Olsen), han hadde jo sine faste vakter, på Rimi Langhus. 

 

Så det var jo ikke sånn, at han mista dem, selv om jeg slutta å jobbe der. 

 

Det er jo ikke sånn det fungerer, i arbeidslivet, liksom. 

 

Så da syntes jeg at tante Inger var dum, (husker jeg). 

 

(Men jeg sa ikke noe, da). 

 

Men hvordan det gikk med Øystein Olsen, på Rimi Langhus, etter at jeg slutta der. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Heidi, hu sa forresten det, før vi gikk inn i kjerka der, vel. 

 

At hu syntes at den nye hårfrisyren min var fin, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg hadde nemlig klipt meg, ikke så lenge før det her. 

 

Og da hadde en frisør, på Oslo City, (hvis ikke det var i Arkaden), forandret frisyren min, da. 

 

Sånn at håret gikk mer nedover enn til sida, da. 

 

(Men jeg pleide å ha litt hårgele, (såkalt Pearl Styler), i det, da). 

 

Og jeg syntes selv også at det var greit å prøve å ha en litt 'kulere' frisyre, da. 

 

Siden jeg jo skulle begynne å studere igjen, og sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Onkel Håkon, (faren til brudgommen), han hadde ikke dukket opp i bryllupet der, (husker jeg). 

 

For han hadde visst fått dårlig hjerte, (eller noe), sa han faren til bruden da, (når han holdt tale). 

 

Men kona til Håkon, (nemlig Tone). 

 

Hu sa det, at Håkon var litt som (bestemor) Ågot, nemlig at han var litt nervøs og sånn. 

 

Så det var derfor at han ikke hadde dukka opp, i sin sønns bryllup, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Brudens far, han fortalte også det, at brudeparets felles interesse. 

 

Det var å se fotball på TV, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han sa også det, at det var indrefilet, som ble servert, som middag. 

 

Og ikke ytrefilet, (som det stod, i 'menyen'), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og seinere på kvelden der. 

 

(Var det vel). 

 

Så 'babla' jeg igjen litt med Susanne da, (husker jeg). 

 

Og jeg spurte henne om hu fortsatt klarte å prate som Donald, da. 

 

(Som hu hadde hu gjort, en gang, som ungjente, i 'heimen' deres, i Son, da. 

 

Som jeg muligens har skrevet om, i en av de tidligere Min Bok-bøkene). 

 

Og da begynte Susanne å kvekke litt som Donald, da. 

 

Så da hadde jeg liksom arrangert litt underholdning der jeg og, (syntes jeg nesten). 

 

Så det var nesten som i bryllupet til Elin og Magne Winnem, da. 

 

(Hvor jeg jo var forlover). 



 

For der var det jo også underholdning, (husker jeg). 

 

Selv om det ikke var noe særlig å drikke på der, da. 

 

Noe det vel var en del av, i bryllupet til Tommy og hans Ellen, vel. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall. 

 

For dette husker jeg ikke helt nøyaktig lenger nå, for å være ærlig). 

 

Men jeg fikk ihvertfall en røykpakke, (eller om det var to), utpå kvelden der, (husker jeg). 

 

Av brudeparet Tommy og Ellen, da. 

 

Som var edrue og alvorlige, (syntes jeg nesten). 

 

Og de virka ikke så glade i å prate om fotball likevel, (som jeg hadde fått inntrykk av, fra faren til 

bruden sin tale da), mener jeg å huske. 

 

(Så brudens far kjente dem kanskje ikke så godt likevel, da. 

 

Det er mulig). 

 

Men det var liksom bra service, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Å få en røykpakke, av brudeparet, når man hadde gått tom for røyk, på bryllupsfesten, liksom. 

 

Og Susanne, hu ville så ha noen røyk av meg, husker jeg, at Pia sa. 

 

Så Susanne fikk tre røyk av meg da, (var det vel), fra den røykpakka, til Tommy og Ellen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under middagen. 

 

Så fløy ungene til Lene, under bordet der, (og sånn), husker jeg. 

 

Og jeg mener at jeg overhørte det, at tante Tone sa det, til søstera si. 

 

At et eller annet skulle skje med meg snart, (eller noe sånt). 

 

Og seinere på kvelden, så ville både faren min og tante Tone ha en prat med meg, (i fylla), da. 

 

Og jeg husker ikke så mye, av det faren min sa. 

 



Men tante Tone, hu sa det, at jeg godt kunne ha 'heimen' til henne og onkel Håkon, på Bergeråsen, 

som et slags reserve-hjem, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men det syntes jeg at hørtes litt 'klamt' ut, (husker jeg). 

 

For det pleide alltid å være så mye hormoner osv., i lufta, i den heimen der, (syntes jeg at det virka 

som). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien tilbake, til den folkehøyskolen. 

 

(Som vi tok en maxi-taxi til, eller noe sånt, vel). 

 

Så skulle Kjetil Carlin og Ola Uglum, på byen, da. 

 

Men jeg sa at jeg ikke gadd det, (husker jeg). 

 

(For jeg hørte at faren min sa til noen på det bryllupet, at han ikke likte han Kjetil Carlin, var det 

vel). 

 

Men jeg husker det. 

 

At med en gang som han Kjetil Carlin, Ola Uglum og en til, gikk ut av taxi-en. 

 

Så gikk han Kjetil Carlin, (var det vel), rett inn i en Fredrikstad-kar, da. 

 

Så de Bergeråsen-gutta, de var jo ute etter bråk, i Fredrikstad, virka det som. 

 

Og tilbake på folkehøyskolen. 

 

Så var det nachspiel, da. 

 

Og jeg mener å huske at jeg prata med et par, (blant annet), som hadde vært i kirken, da. 

 

Og jeg har lurt på om hu dama, i det paret, var djeveldyrker. 

 

For hu gikk barbeint i kirka da, (husker jeg). 

 

Og seinere, så dukka Kjetil Carlin og Ola Uglum og dem også opp der, da. 

 

Og jeg spurte dem vel hvorfor dem hadde begynt å bråke og sånn, når de gikk ut av taxi-en, da. 

 

Men jeg fikk vel ikke noe klart svar, vel. 



 

Og de spurte om jeg hadde vært butikksjef, (og sånn), da. 

 

Og jeg forklarte at jeg hadde vært butikksjef på tre Rimi-butikker da, i Oslo og Follo. 

 

Og det viste dem visst ikke, at jeg hadde vært butikksjef, på så mange Rimi-butikker, da. 

 

Og jeg fikk også en Smirnoff Ice-flaske, (som var ganske ny, i Norge, på den her tida), av han Kjetil 

Carlin, da. 

 

(Som pleide å spille fotball, i hagen min, i Leirfaret 4B, (hvor jeg bodde aleine, under oppveksten), 

cirka tjue år før det her, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kjetil Carlin og Ola Uglum. 

 

De fortalte det, at de også hadde bodd på St. Hanshaugen, da. 

 

(Det samme stedet, hvor jeg bodde, i Oslo, da). 

 

Og at de pleide å gå på et utested, som het XO, (eller noe sånt), i Rosenkrantz gate da, (var det vel). 

 

Før Kjetil Carlin så plutselig gikk og la seg, vel. 

 

Og jeg var vel den som gikk sist og la meg cirka, vel. 

 

Så jeg sov lenge dagen etter, da. 

 

Og da ville Pia sitte på med Kjetil Carlin og Ola Uglum og dem, tilbake inn til Oslo, da. 

 

Så jeg befant meg plutselig fyllesyk og aleine, i Fredrikstad, da. 

 

På søndagen. 

 

Midt i sommerferien min. 

 

Så jeg kjørte i uedru tilstand, (må man vel kalle det), ned til Fredrikstad sentrum, da. 

 

(For faren til bruden, (lurer jeg på om det var, ihvertfall). 

 

Han satt og 'babla' om at søstera mi hadde dratt før meg, (eller noe sånt). 

 

Inne i gangen, på den folkehøyskole, da. 

 

Så jeg måtte nesten komme meg ut derfra, jeg og da, syntes jeg). 

 

Hvor jeg så gikk på McDonalds, da. 



 

Og jeg gikk også litt rundt på kaia der, (i Fredrikstad), og sånn. 

 

Mens jeg venta på å bli edru nok til å kjøre videre, da. 

 

(For jeg følte meg ikke bra da, husker jeg). 

 

Og jeg mener at jeg overhørte at han Diplom Is-sjåføren, som pleide å levere is, til Rimi Langhus. 

 

(Og som pleide å 'bable' om at han hadde en båt som han likte å kjøre med på fjorden, osv). 

 

At han satt på en pub, ved havna, i Fredrikstad der, og lurte på hva jeg, (den tidligere butikksjefen, 

på Rimi Langhus), dreiv og surra med, i Fredrikstad, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg syntes at jeg ville virka litt dum. 

 

Hvis jeg bare hadde kjørt aleine, tilbake igjen, til Oslo, da. 

 

Så jeg bestemte meg for å ta meg en tur til Sverige, da. 

 

(Siden jeg ikke var så langt unna da, liksom). 

 

Og på Nordby Supermarked, (var det vel). 

 

(Rett over grensa der). 

 

Så hadde de tilbud på indrefilet da, (husker jeg). 

 

Så det var kanskje derfor at menyen var feil, i bryllupet, til Tommy og Ellen, da. 

 

Siden brudens far hadde funnet ut at indrefilet var billigere enn ytrefilet liksom, i Sverige, den uka, 

da. 

 

(Tenkte jeg ihvertfall for meg selv, da. 

 

Mens jeg nesten humret, vel. 

 

Over at denne bryllupsmiddag-gåten, muligens var løst, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 



 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 124: Gøteborg 

 

Jeg syntes at det virka litt kjedelig ved Svinesund osv., da. 

 

Så jeg fortsatte å kjøre mot Gøteborg, da. 

 

Etter å ha ringt Pia vel, og spurt om jeg skulle kjøpe med en kartong røyk til henne. 

 

(For jeg festrøyka bare, på den her tida, vel). 

 

Og jeg kjørte innom en svensk Statoil-stasjon da, (var det vel kanskje). 

 

Og det eneste jeg hadde lyst på, det var en halvliter Imsdal da, (husker jeg). 

 

(For jeg hadde bensin på bilen. 

 

Og jeg hadde jo spist på McDonald's). 

 

Og jeg betalte med hundre norske kroner da, (i kassa). 

 

(For jeg hadde penger i lommeboka, da). 

 

Og så fikk jeg tilbake hundre svenske kroner da, (husker jeg). 

 

Så det var jo nesten komisk, må man vel si. 

 

Svenskene måtte liksom gi ting til meg, for å bytte norske kroner mot svenske kroner, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg nærmet meg Gøteborg. 

 

Så skjedde det en rar ting, (husker jeg). 

 

Ei pen, svensk dame. 

 

(I slutten av tenårene, vel). 

 

Hu la hele overkroppen sin ut av vinduet på en bil, samtidig med at den bilen kjørte av motorveien, 

da. 

 



Og så veiva hu med begge armene til meg, da. 

 

Som for å hilse, (eller noe sånt), da. 

 

Så det her var veldig spesielt da, husker jeg at jeg syntes. 

 

Jeg syntes at dette virka så fremmed, at jeg lurte på om noe var alvorlig galt et eller annet sted, 

(husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg parkerte bilen i Gøteborg sentrum. 

 

Og jeg gikk på Systembolaget, på Nordstan-senteret der da, (husker jeg). 

 

Og spurte om de hadde Smirnoff Ice, da. 

 

(Som jeg hadde syntes at var ganske godt, da. 

 

Men ikke hadde klart å finne, på Systembolaget der, da). 

 

Men de hadde ikke Smirnoff Ice da, (sa de). 

 

Så jeg kjøpte en halvflaske Koskenkorva vodka da, (var det vel). 

 

For den vodkaen husker jeg at jeg lærte om på Bergeråsen, som guttunge, at var bra, da. 

 

Smirnoff, Koskenkorva og Finlandia, det var bra vodka-merker, husker jeg, at Carl Fredrik Fallan, 

(eller hvem det var igjen), sa. 

 

Og Absolut Vodka, den var jo liksom så moderne, på den her tida, da. 

 

Men Koskenkorva er cirka det samme, mener jeg. 

 

Bare at Koskenkorva-flaskene ser litt mindre kule ut, og prisen er nærmere halvparten, da. 

 

Så som den økonomen jeg er. 

 

Så kjøpte jeg en halvflaske Koskenkorva-vodka da, på Systembolaget der. 

 

Når jeg først var innom der, liksom. 

 

Og Glenn Hesler, (eller hvem det var igjen). 

 

Han pleide vel å prate om hvor billig røyk, som han kunne få tak i, i Sverige. 

 

Så jeg spurte hvor mye en kartong røyk kosta da, i en aviskiosk, (eller noe sånt), inne på Nordstan-

senteret der, da. 



 

Men da ble ei gammel dame der sur, (husker jeg). 

 

For hu mente at det var svenskene som hadde rykte på seg, for å være gjerrige, da. 

 

(Overhørte jeg at hu prata om, til en svensk gubbe der, vel). 

 

Men i Norge, så er det jo nesten som en sport, å få kjøpt ting billig, i Sverige. 

 

Og det er forskjell på å være gjerrig og prøve å få mye ut av pengene, mener jeg. 

 

Men jeg gadd vel ikke å bruke mer tid, på sure svensker. 

 

Så jeg kjøpte vel bare en kartong røyk der, vel. 

 

(Istedet for å spørre om prisen på røyk, i alle butikkene i Gøteborg). 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så begynte det å bli tid for meg, å finne et hotell. 

 

For det var noe galt med lysene, på bilen min, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg var ikke sikker på om jeg kunne kjøre hele veien tilbake til Oslo, med de dårlige lyktene, 

som jeg hadde, på bilen. 

 

(Noe sånt). 

 

Men som den økonomen jeg er. 

 

Så syntes jeg at det ble for dyrt, å betale cirka tusen kroner, for et hotellrom, da. 

 

Så jeg fant et vandrerhjem, (heter det vel), noen få trikkeholdeplasser, utenfor sentrum, da. 

 

Og der kosta et rom, (med do og dusj på gangen). 

 

Det kosta tre-fire hundre kroner, da. 

 

Så jeg parkerte bilen, på en parkeringsplass, like ved det vandrerhjemmet, da. 

 

(Som jeg fant, like før de stengte kassa, for kvelden, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg spurte om bilen stod trygt, på den parkeringsplassen, da. 

 



(For jeg var så vant med at det var mye innbrudd osv., i bilen min, i Oslo, da). 

 

Men den parkeringsplassen, den var trygg da, mente de som jobba der, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så tok jeg trikken, inn til sentrum igjen, husker jeg. 

 

Og jeg gikk på en bar, på Nordstan-senteret. 

 

Hvor jeg hadde vært, sommeren 1991. 

 

Da Glenn Hesler, Øystein Andersen, Magne Winnem, Kjetil Holshagen og jeg, dro på campingferie, 

til Gøteborg, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Og der hadde de fortsatt det samme Black Jack-bordet da, (var det vel). 

 

Så jeg spilte vel Black Jack for hundre kroner, da. 

 

Men det var kjedelig, husker jeg. 

 

Det var nesten som at Gøteborg hadde stått stille, siden 1991, (husker jeg, at jeg syntes). 

 

Jeg kjeda meg litt der, da. 

 

Men det var kanskje fordi at dette var en søndag. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så fant jeg fram til hovedgata, i Gøteborg. 

 

Som vel heter Avenyn, (eller noe sånt). 

 

Og jeg ble nekta inngang, på et utested der, siden jeg hadde på meg en kort utejakke, (var det vel). 

 

Og jeg gikk så inn på et annet utested, i den samme gata, da. 

 

Og der var det en albansk garderobe-ansatt, (eller noe sånt). 

 

Som tok av meg jakka mi, da. 



 

På fransk maner, vel. 

 

Og hang den på en kleshenger, (eller noe sånt), da. 

 

Så det ble litt vel fransk for meg, husker jeg. 

 

Noe sånt var jeg ikke vant med, fra utestedene i Oslo, (for å si det sånn). 

 

Og ikke engang i London, (hvor jeg var sommeren etter). 

 

Så har jeg klart å finne så snobbete, (eller om man skal si 'gay'-e), utesteder, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg havna etterhvert på et utested, som var åpent rimelig lenge, da. 

 

Og der satt det masse unge Gøteborg-folk, (husker jeg). 

 

Som liksom var på en slags tema-fest nesten, da. 

 

Så dette var vel kanskje en klubb, da. 

 

Og alle de unge folka, de satt bare pent, i noen slags trappetrinn, inne i et slags 'harem-rom', (eller 

hva man skal kalle det), da. 

 

Og det var visst ikke lov å røyke der. 

 

(For Sverige hadde vel kanskje fått en røykelov, (eller noe sånt), på den her tida. 

 

Eller kanskje jeg var den eneste som røyka der). 

 

Så da jeg begynte å røyke der. 

 

Og tippet asken fra røyken, på gulvet. 

 

(Sånn som man på den tiden kunne gjøre, på ethvert utested i Oslo, vil jeg si). 

 

Så kom det en bartender bort til meg, med et askeberger da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etterhvert, så dro jeg tilbake til det vandrerhjemmet, da. 

 



(Med trikken muligens, vel). 

 

Uten å bli kjent med noen, da. 

 

Og dagen etter, så gadd jeg ikke å gå på dassen, (ute på gangen der), husker jeg. 

 

Så jeg bare pissa i vasken der, da. 

 

(Sånn som bestemor Ågot si venninne, fra Sand, pleide å gjøre. 

 

Som jeg vel muligens har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og da, så kom hu unge, (og litt stygge vel), resepsjonsdama, (fra kvelden før). 

 

Hu kom inn på rommet mitt, da. 

 

(For å rydde, eller noe sånt, vel). 

 

Så da håpa jeg at det ikke lukta piss der, (husker jeg). 

 

Og så dro jeg innom noen matbutikker, i Gøteborg sentrum da, (husker jeg). 

 

Og så at de hadde norsk laks der da, (blant annet). 

 

(Og den norske laksen hadde bra eksponering der da, mener jeg å huske). 

 

Men jeg syntes nesten at det virka som at jeg ble fulgt med litt på der. 

 

I Gøteborg. 

 

(Eller kanskje jeg bare hadde fyllenerver). 

 

Og jeg gikk også i en klesbutikk der. 

 

Og kjøpte en langermet, blå tennisskjorte da, (husker jeg). 

 

Som jeg aldri brukte, vel. 

 

Siden jeg syntes det ble litt uvant da, å gå med en langermet tennisskjorte. 

 

Og så kjørte jeg tilbake til Oslo, uten å stopp, da. 

 

Og da jeg hadde parkert, ved Rimi-bygget. 

 

Så stod det en svensk-registrert Volvo, (var det vel), parkert, rett utafor inngangsdøra, til Rimi-

leilighetene, da. 

 

En bil som var full av rot, (virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Med noen unge innvandrergutter i, (mener jeg å huske). 

 

Og da jeg gikk inn inngangsdøra, til Rimi-leilighetene der, da. 



 

Så kom det noen bak meg, da. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Så jeg tok et hælspark, på den inngangsdøra, da. 

 

Sånn at den gikk kjapt igjen, (bak meg), da. 

 

(For jeg pleide å gå med sånne ganske solide, (og lave), Doc Martens-sko, på den her tida, da). 

 

Og da hørte jeg et metall-aktig klong da, (husker jeg). 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Like etter at den døra gikk i lås, da. 

 

Rett foran den personen, som det virka som for meg, at prøvde å snike seg inn bak meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 125: Horer 

 

Det stod jo i Aftenposten, på den her tida, at det ble mer og mer vanlig, å heller kjøpe seg ei hore, 

etter at man hadde vært på byen. 

 

Istedet for å prøve å få med seg ei dame hjem, da. 

 

(Noe som forresten var rimelig vanskelig, på den her tida, vil jeg si). 

 

Så det hendte vel, et par ganger, etter at jeg fikk alle pengene, etter at mora mi døde. 

 

At jeg kjøpte meg ei hore, på horestrøket i Oslo, etter å ha vært på byen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Axel og jeg. 

 

Vi tok vel av litt kanskje, etter at vi fikk disse pengene. 

 

Som jo var over hundre tusen, da. 

 

Axel kjøpte seg blant annet en dyr frakk, og jeg husker at vi satt i restauranten, på Baronen, en natt 

til søndag. 

 

Og spiste biffmiddag til et par hundre kroner, vel. 

 

Mens Røkke og Celina satt ikke så langt unna, (hvis jeg ikke så syner), da. 

 

Og albansk mafia og thai-horer, satt ved bordene ved veggen, på den restauranten, da. 

 

Mens mafia-kara fikk thai-horene til å stappe flasker, (eller hva det var igjen), nedi halsen, da. 

 

Og Axel sin chilensk-norske kamerat, Mariuano. 

 

Han satt samtidig i baren, på Baronen der, da. 

 

Og Axel spurte meg om jeg ikke var enig i, at han Mariuano var en taper da, husker jeg. 

 

(Men da svarte jeg vel ikke noe, vel. 

 

Selv om jeg ble litt skeptisk til Axel, vel. 

 

Han var jo en tidligere spesialskole-elev som ikke hadde lappen engang, mener jeg. 

 

Og så rakket han ned på andre folk på den måten, liksom. 

 

Det ble litt rart da, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde jo en krevende jobb, som butikksjef. 

 

Så hvis det var en stund siden jeg hadde fått meg sex. 

 

Så tenkte jeg kanskje at jeg burde kjøpe meg ei hore, da. 

 

Sånn at jeg ikke ble frista til å klå på de pene kassadamene, på jobben, for eksempel. 

 

Og når jeg brukte så mye penger, på data og elektronikk osv., etter at mora mi døde. 

 

Så tenkte jeg kanskje at jeg fikk bruke noen penger på pikken min og, da. 



 

Og få den sugd litt og sånn, da. 

 

Så jeg var ikke helt ukjent, med horestrøket i Oslo da, må jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde slutta som butikksjef, sommeren 2002. 

 

Så tenkte jeg det, at jeg kunne slå meg litt løs igjen, da. 

 

Og at jeg ikke trengte å være så ansvarlig lenger, da. 

 

Jeg hadde jo også jobbet i et års tid, på Rimi Langhus. 

 

Som ligger i 'Suburbia' liksom, da. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så det var så mange pene ungjenter, som bodde der, da. 

 

Og som kledde seg mye mer lettkledd, enn de unge damene, inne i Oslo, da. 

 

Så jeg må innrømme det, at jeg plutselig fant meg selv kjørende rundt i horestrøket, i Oslo, med den 

svarte Sierra-en min, da. 

 

I sommerferien min. 

 

Like etter at jeg hadde slutta som butikksjef, på Rimi Langhus, sommeren 2002, da. 

 

For jeg hadde trodd at horer ikke vanligvis var noe særlig fine. 

 

Men den gangen, som jeg hadde måttet dratt til Akershus Festning, for å signere for et brev, fra 

Heimevernet. 

 

Så hadde jeg sett at ei ung og fin dame, som solgte seg, midt på ettermiddagen, til en håndtverker, 

som satt i en bil som stod parkert, ikke så langt unna Festningen der, da. 

 

Så jeg fikk vel lyst til å kjøpe ei sånn fin hore jeg og, da. 

 

Og jeg fant ei like ved der da, som ikke var så fin, da. 

 

Og da skimta jeg samtidig ei kjempepen, (men ung), hore. 

 

Som stod noen meter bak bilen min, da. 

 

(Ved en bussholdeplass, eller noe sånt, da). 

 



Og hu rygga jeg bort til, da. 

 

Og jeg syntes egentlig at hu var litt vel ung. 

 

Men jeg hadde jo lest det i Aftenposten, at de barneprostituerte, de solgte seg nede ved Oslo City 

der, da. 

 

(Og ikke på horestrøket, liksom). 

 

Og hu jenta, hu så så kåt ut, da. 

 

Så hu hadde veldig lyst til å bli med i bilen min da, virka det som. 

 

Så jeg tenkte 'skitt au', og lot henne få gå inn i bilen min, da. 

 

Og hu spurte meg om hu kunne få røyke en av Prince-sigarettene sine, i bilen min da, (husker jeg). 

 

Og dette her, det var ei pen, slank og blond ungjente, da. 

 

Som vel heller burde ha hatt den rikeste nordmannen, på hjemstedet sitt, liksom. 

 

Istedet for å selge seg på horestrøket, da. 

 

Så jeg begynte å lure på om nordmennene, (i Oslo-området), hadde mista kontrollen liksom da, 

(husker jeg). 

 

Etter at jeg møtte hu her unge og pene hora, da. 

 

Og hu her pene hora, hu måtte vise meg hvor jeg skulle kjøre, for å finne et sted vi kunne knulle da, 

(husker jeg). 

 

Og det var nede ved Oslo Havn der da, (viste det seg). 

 

Og hu hora, hu visste veien godt da, (husker jeg). 

 

Så det var ikke sånn at det var et engangstilfelle, at hu solgte seg heller, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu hora, hu sa at det, at det kosta fem hundre, for suging og knulling, da. 

 

Men jeg hadde bare tre to-hundrelapper. 

 

Så jeg lot henne få seks hundre, da. 

 

For jeg hadde aldri hatt sex med ei så fin og hot ung dame før, (for å si det sånn). 

 

Så jeg følte meg ikke snytt da, selv om hu fikk hundre kroner driks, liksom. 



 

(Må jeg vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da vi kom ned til Oslo Havn der, da. 

 

Så lente hu unge hora seg over ved der giret var liksom, da. 

 

Og så satt hu en kondom på pikken min, og begynte å suge, da. 

 

Og jeg klagde litt når hu ville slutte med det. 

 

Men da klagde hu, for hu ville visst knulle, da. 

 

Men jeg visste ikke helt hvordan man skulle få til å knulle, inni bilen, da. 

 

Jeg hadde alltid trodd, at man da måtte legge seg i baksetet, for å knulle, liksom. 

 

Men det var visst ikke det som var det vanlige da, (skjønte jeg). 

 

For hu hora, hu stilte passasjersetet tilbake, da. 

 

Og la beina sine opp i lufta, da. 

 

(Sånn at jeg kunne se det, at hu hadde skjært seg litt, mens hu hadde barbert musa si, da). 

 

Og så ba hu meg om å liksom legge meg oppå henne, da. 

 

Mens hu holdt henda sine opp mot brystkassa mi, da. 

 

Og hu var så hot og varm hu unge hora. 

 

Så det føltes nesten ut som at det kom stråler ut av fitta hennes, (husker jeg). 

 

Så det ble nesten umulig å føre penis helt inn i bunnen på fitta hennes da, (husker jeg), siden hu var 

så varm, (og sånn), hu hora, da. 

 

Og midt i akten, så kom det en annen bil kjørende, da. 

 

Og da stakk jeg hue mitt litt opp, (husker jeg). 

 

For jeg lurte på hva som foregikk, da. 

 

Men da mente hu unge hora at det bare var noen andre som var ute i 'samme ærend' da, (husker jeg). 

 

Så jeg stakk etterhvert huet mitt ned igjen, og fortsatte å knulle henne, da. 

 



Til det etterhvert gikk for meg, da. 

 

Og hu hora syntes visst at det hadde vært bra, da. 

 

For hu sa vel at hu syntes at det 'var bra det', (eller noe sånt). 

 

Mens jeg heiv den brukte kondomen ut av vinduet, da. 

 

Og kjørte tilbake igjen til horestrøket, da. 

 

Hvor jeg slapp hu pene hora ut av bilen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En uke eller to seinere, i ferien min. 

 

Så hadde jeg funnet fram til Ingierstrand, (husker jeg). 

 

Og jeg lå på et stort svaberg der, og solte meg, da. 

 

Og svømte også litt da, for å unngå å kjede meg. 

 

Mens en dame, i et par som lå og solte seg, ikke så langt unna. 

 

Sa til mannen sin, (sånn at jeg hørte det), at hu trodde at jeg kom til å svømme avgårde, til jeg 

druknet, liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg ble rimelig kåt, av å ligge i sola, hele dagen, da. 

 

Så på veien hjem. 

 

Så klarte jeg å havne nede i horestrøket igjen, da. 

 

Og jeg plukka opp ei slank og hot negerdame der, da. 

 

(Som var den fineste hora jeg klarte å se, i den gata jeg stoppa, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og hu negresse-hora. 



 

Hu var ikke så flink til å forklare veien, som hu unge, blonde hora da, husker jeg. 

 

Så jeg kjørte litt feil, da. 

 

Og havna i en tunnel, som går nede ved Oslo Havn der, da. 

 

Så jeg måtte kjøre ut en avkjøring, midt i den tunnelen da, (husker jeg). 

 

For så å snu i en rundkjøring, og kjøre tilbake, mot Oslo Havn, da. 

 

Og hu negerdama, hu dro ned badeshortsen min, (hvis det ikke var jeg selv som tok ned den), da. 

 

Og hu satt så på en kondom, på pikken min, da. 

 

Og så tredde hu hele huet sitt rundt pikken min, da. 

 

Og så lå hu liksom bare der og sutta, da. 

 

På en måte, sånn at jeg ikke merka noe særlig, i begynnelsen. 

 

Men etterhvert så begynte det å krible veldig, inni penis da, (husker jeg). 

 

Så jeg var nesten glad, da det dukka opp en annen bil der, som tuta fælt, (før den kjørte igjen), da. 

 

For da slutta hu negerdama å suge, nemlig. 

 

Og hu hadde sugd meg på en måte, sånn at jeg nesten ble gal da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at den 'tute-bilen' hadde kjørt igjen. 

 

Så begynte hu negerdama å 'bable' noe om 'apartemente', (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Noe jeg trodde at kanskje var portugisisk. 

 

Så jeg regna med at hu negerdama var fra Brasil, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og at hu mente at vi ikke kunne dra til hennes leilighet, (eller noe sånt), da. 

 

Så hu negerdama, hu ba meg om å kjøre rundt et hjørne der, da. 

 

Og så begynte hu å suge pikken min igjen, da. 

 

På den samme måten. 



 

Men kanskje litt mindre deilig enn før den 'tute-bilen' dukka opp, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så kjørte hu negerdama passasjersetet tilbake. 

 

(På den samme måten som hu blonde hora hadde gjort det, en uke eller to tidligere). 

 

Og jeg la merke til at hu negerdama hadde et noen centimeter langt operasjonsarr, nederst på 

magen. 

 

Som at hu hadde sterilisert seg, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Og vi begynte å pule da, men hu negerdama, hu ville at jeg skulle pule henne hardere da, (husker 

jeg). 

 

Og hu presset plutselig underlivet sitt nærmere meg, da. 

 

Sånn at jeg nesten fikk dårlig plass, mellom henne og dashbordet, da. 

 

Og til slutt, så gikk det hull på kondomen, da. 

 

Så da slutta vi, da. 

 

Og så satt hu negerdama på en annen kondom, på pikken min, da. 

 

Og så runka hu meg, til det gikk for meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i dagene etter det her, så lurte jeg på om jeg hadde fått flatlus, (husker jeg), for det klødde så 

fælt, rundt pikken min, da. 

 

Og Pia hadde en gang fortalt meg det, at noen i Sande hadde fått flatlus. 

 

Og da hadde de måttet barbere bort alle kjønnshårene sine, da. 

 

(Husker jeg at Pia sa). 

 



Så jeg gikk på apoteket, nede ved Jernbanetorget der, da. 

 

Og kjøpte noe middel mot flatlus da, (husker jeg). 

 

Og det slutta vel å klø etterhvert. 

 

Men om det var flatlus, (eller ikke), det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 126: Rimi Bjørndal 

 

Etter ferien min, (sommeren 2002). 

 

Så skulle jeg jobbe som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

(For distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu hadde villet det, at jeg skulle jobbe i Irene Ottesen sin butikk, da. 

 

Det vil si Rimi Bjørndal). 

 

Der skulle jeg jobbe to vakter i uka da, ved siden av studiene mine, ved HiO IU. 

 

Men først så skulle jeg jobbe der heltid, i noen uker da, før skolen begynte. 

 

Mens butikksjef Irene Ottesen hadde ferie, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ambulerende butikksjef Njål. 

 

(Som bodde i etasjen over meg, i Rimi-bygget, da). 

 



Han sykmeldte seg, den første dagen, (var det vel), etter at butikksjef Irene Ottesen, dro på ferie, da. 

 

Og han dro opp til Trondheim, da. 

 

Så jeg måtte jo jobbe 'sinnsykt' mye, den her ferien, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Siden jeg var den eneste lederen der, vel. 

 

Bortsett fra Toro, som da hadde blitt låseansvarlig, vel. 

 

Men han kunne vel ikke jobbe så mange vakter, tror jeg. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en dag, mens jeg jobbet, som en slags 'sommer-butikksjef', på Rimi Bjørndal, da. 

 

Så dukket David Hjort opp, inne på lageret der, med ei nye dame, da. 

 

Og det var ei dame som het Melina, og som David Hjort seinere sa at hadde vært 'Bandidos-hore', 

vel. 

 

Og de bodde sammen, i en svær blokk, på Ammerud, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på Rimi Bjørndal, så jobba det også en lagerhjelp, som het Christoffer aka. Chris, (husker jeg). 

 

Og han sa det, (den første tida som jeg jobba der). 

 

At hvis jeg ville ha noen drept, så måtte jeg prate med en som het Petter, (som også jobba som 

lagerhjelp vel, på Rimi Bjørndal, på den her tida), da. 

 

Og han Petter, han var vel sønn av en av de Bandidos-folka. 

 

Som jeg nesten hadde havnet i konflikt med, da jeg jobba som assisterende butikksjef, på Rimi 

Bjørndal, fra 1996 til 1998, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Den her sommeren. 

 

Så var det en kar, fra Nord-Norge, som jobba heltid, på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

Og han bodde i en Rimi-leilighet, på Carl Berner, (eller noe sånt), vel. 

 

Hvor Toro også bodde, på den her tida, vel. 

 

(For de pleide å sitte på med meg, på vei hjem fra jobben, da). 

 

Og han nordlendingen, han var det skikkelig fart i da, (husker jeg). 

 

Så han fikk satt opp mye varer og sånn, (husker jeg). 

 

Og jeg måtte låne han en svær bunke med tegneserier, (husker jeg). 

 

For jeg var liksom butikksjef der da, (på Rimi Bjørndal), denne sommeren. 

 

Så jeg måtte liksom prøve å motivere han nordlendingen litt, (siden han måtte jobbe så mye), da. 

 

Og jeg tror at han nordlendingen da også fikk med seg noen Preacher-blader, som egentlig var Ove 

sine, (i farta), vel. 

 

(Siden jeg ble ganske stressa, de her ukene, da. 

 

Siden jeg måtte jobbe så mye, da). 

 

Så de Preacher-bladene, de har han kanskje enda. 

 

For jeg kan ikke huske at jeg noen ganger fikk tilbake disse tegneseriene, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Sobia, (som hadde jobba, som vanlig medarbeider, på Rimi Bjørndal, da jeg jobba som 

assisterende butikksjef der, fra 1996 til 1998). 

 

Hu jobba på den her tida, som butikksjef, på Rimi Ljabru, vel. 

 

Og like før stengetid, en lørdag. 

 

(Som det var sånn 'Texas' der liksom, da. 

 

På Rimi Bjørndal. 

 

Siden jeg måtte jobbe så lange vakter. 



 

Siden han Njål hadde stikki av, til Trøndelag). 

 

Hu begynte å skrike til meg. 

 

Om at det var nesten tomt for poteter, i potetbingen der. 

 

Men det var jeg klar over. 

 

Men jeg mente at jeg hadde skjønt det, at det ikke solgte så mye poteter, på Rimi Bjørndal, den siste 

timen, på en lørdag. 

 

For de som skal koke poteter, de handler ofte tidligere på dagen, da. 

 

De som handler den siste timen, de handler mest øl og potetgull og pizza og sånn, vel. 

 

Noe sånt. 

 

(For jeg hadde vel jobba lørdagen før det her og, (tror jeg). 

 

Så jeg hadde fulgt med litt på potetsalget, på Rimi Bjørndal, på lørdagene, da. 

 

For jeg dreiv mye med frukta der, (den her sommeren), da. 

 

Så jeg hadde liksom fått tenkt litt over sånne her ting, da). 

 

Men jeg gadd ikke å krangle, med hu Sobia, om det her, da. 

 

Så jeg fikk bare en taxi, til å hente en sekk poteter, på en annen Rimi, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og butikksjef Irene Ottesen, hu bodde på den her tida, på Bjørndal, da. 

 

(I Elgtråkket, eller noe sånt, vel). 

 

Og hu hadde fått overtalt meg, til å mate kattene hennes, mens hu var borte på ferie, da. 

 

Så noen ganger i uka, så måtte jeg dra innom hos Irene Ottesen, da. 

 

For å mate de to-tre kattene hennes, da. 

 

(Som var ganske skye forresten, må man vel si). 

 

Men Irene Ottesen, hu hadde også sagt det, at jeg kunne få se på filmer hos henne, (hvis jeg ville), 

da. 

 

Og hu hadde en sånn widescreen-TV der, (husker jeg). 



 

Men det var vel bare Borettslaget, (eller noe sånt), som hu hadde, av filmer, som var litt artig, å se 

på, (tror jeg). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter to-tre uker, (eller hva det kan ha vært, igjen). 

 

Så dukka plutselig Irene Ottesen opp, på Rimi Bjørndal igjen. 

 

(Som kunde, da). 

 

Og da handlet hu der i lag, med butikksjef Arne Risvåg, (fra Rimi Karlsrud), husker jeg. 

 

Så de to hadde nok et forhold. 

 

(Virka det som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og noen få uker etter det her. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så begynte studiene mine, ved HiO IU, da. 

 

Og den første uka der. 

 

Så var vi HiO IU-studentene, på et utested, i Spikersuppa, som het Saras Telt, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe som var i regi av HiO IU-fadderne, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og da ringte plutselig mobilen min da, (husker jeg). 

 

Og det var butikksjef Irene Ottesen, (fra Rimi Bjørndal), som lurte på hvor en Hakon-faktura lå, da. 

 

Og da svarte jeg det, at den lå under 'H', i 'alfabet-mappa', da. 

 

Så hu butikksjef Irene Ottesen. 

 



Hu hadde ikke sjekka det her så nøye, (før hu ringte), da. 

 

Og en medstudent av meg der, (ved HiO IU), ved navn Dag Anders Rougseth aka. Dagga, (som 

tidligere hadde vært vokalist, i Hamar-bandet Autopulver). 

 

Han sa til meg det, at sånne masete telefoner. 

 

Det ville ikke han ha funnet seg i, da. 

 

Så hu butikksjef Irene Ottesen, hu var kanskje litt slitsom, da. 

 

(Må man vel kanskje si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 127: HiO 

 

Jeg husker den første studiedagen min, ved Høyskolen i Oslo. 

 

Vi skulle møte opp ved HiO i Pilestredet. 

 

For rektor, for hele HiO, (må det vel ha vært), skulle holde tale, da. 

 

Og så gikk vi vel, i ganske samlet flokk, (oss HiO IU-folka), bort til den tidligere 

Ingeniørhøyskolen, (som på den her tiden het HiO ingeniørutdanningen), i Cort Adelers gate, (i 

Vika), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg nesten syntes at det var som å være ute av fengsel, (eller noe lignende), å begynne 

å studere igjen, da. 

 

Etter mange år, i Rimi, hvor liksom hver eneste ting man gjorde, (ihvertfall som leder), ofte ble 

fulgt med på, da. 



 

Sånn at man aldri kunne stå stille, nærmest. 

 

Til forskjell fra studentlivet, da. 

 

Som var mer tilbakelent, (vil jeg si), for å si det sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at litt etter at vi andre dukka opp, på HiO IU der. 

 

(Og satt i den ene datasalen der, i andre etasje, da). 

 

Så var det en kar som luska litt rundt i gangene der, vel. 

 

Og det var Dag Anders Rougseth aka. Dagga. 

 

(Vokalisten fra det da nedlagte Hamar-bandet Autopulver). 

 

Og Rougseth, (som jeg ikke hadde hørt om før, for det bandet var ukjent for meg, da). 

 

Han så litt trøtt og alvorlig ut, vel. 

 

Og det var nesten som at han så etter noen der, syntes jeg litt. 

 

(Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og fra den første uka. 

 

(Hvis det ikke var fra den andre uka, da). 

 

Så husker jeg også det. 

 

At ei 'drit-fin' og slank blondinne, (fra Vestlandet vel), plutselig satt ved siden av meg, i en av 

datasalene, (i andre etasje der), da. 

 

I en time hvor vi lærte om web-design, da. 

 

Og jeg hadde laget en link, til Aftenposten.no, på mitt web-område, da. 

 

Og da jeg blingsa litt bort på skjermen, til hu Vestlands-dama. 

 



Så så jeg at hu også hadde laget en link til Aftenposten.no, da. 

 

Så jeg lurer på om hu, (som jeg ikke husker navnet på lenger), herma etter meg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Etterhvert så ble det ihvertfall sånn. 

 

At hu pene dama, og han litt avdankede popstjerna, (Rougseth), og jeg, vi havna på samme gruppe, 

i programmering, da. 

 

Og der var det jeg som liksom måtte ta på meg mye av hjernearbeidet, da. 

 

For jeg hadde jo drevet mye med programmering i Basic og Pascal, tidligere. 

 

Men Java-programmering, det ble nesten som noe helt annet, (vil jeg si). 

 

Så jeg sleit rimelig mye da, (husker jeg). 

 

Så hele gruppa sleit da, (må man vel si). 

 

For jeg var ikke så flink til å gå på forelesningene, heller. 

 

Jeg satt mer hjemme, og 'kopa' liksom, da. 

 

(Hvis jeg ikke jobba på Rimi Bjørndal, da). 

 

For jeg var fortsatt litt utafor, etter alle problemene, i Rimi, da. 

 

Og det ble ikke ført frammøte, ved HiO IU, da. 

 

Så på den måten, så var dette studiet likt, med det studiet jeg hadde gått, ved NHI, cirka ti år 

tidligere, da. 

 

For der ble det heller ikke ført frammøte, da. 

 

Så på den tida, så gikk jeg omtrent like mye rundt på Oslo City og i platebutikker, i Oslo sentrum. 

 

Som jeg var på NHI, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Og det ble noe lignende nesten, (må jeg innrømme), den tida jeg studerte ved HiO IU, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten også sånn, i datasalene, (i andre etasje), på HiO IU der. 

 



At tastaturene, til PC-ene, de var fulle av inngrodd møkk da, (husker jeg). 

 

Noe jeg også klagde på, til Rougseth vel, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo jobbet som butikksjef, og var vant til å ha rutiner, for renhold, her og der, i 

butikken, da. 

 

Så jeg reagerte på det her, da. 

 

For jeg pleide jo også å vaske tastaturet, til PC-en min hjemme, innimellom, da. 

 

Så de møkkete tastaturene, på PC-ene, på HiO IU. 

 

De reagerte jeg på da, (husker jeg). 

 

Og jeg tenkte vel det, at nok ikke fantes noen rutiner, for vasking, av tastatur osv., på den her 

høyskolen, da. 

 

Noe som var litt ekkelt og rimelig 'bånn i bøtta', vi jeg si, da. 

 

(Selv om vel ikke Rougseth ga noe særlig klart svar, da jeg poengterte denne manglende, på 

renhold, av tastaturene, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 128: Mer fra HiO IU 

 

Det var også sånn, da jeg studerte, ved HiO IU. 

 

At på bakerste rad, i det største auditoriet der. 

 

Så satt den en guttegjeng, (må man vel kalle dem), som 'kødda' med meg, da. 

 

Jeg husker at han ene i den gjengen, han sa til ei dame, som skulle følge den samme forelesningen, 

som meg. 

 

At jeg liksom gikk med det samme tøyet, hele tiden, da. 

 



Men det gjorde jeg ikke, da. 

 

Jeg dusja hver dag før jeg gikk til forelesningene. 

 

Og jeg hadde på meg reine klær, hver dag. 

 

Men jeg hadde ikke så stor garderobe, på den her tida. 

 

For jeg var jo vant med å jobbe på Rimi, og der gikk jeg i Rimi-uniform, da. 

 

Så som heltidsansatt, i Rimi, i mange år, så hadde jeg ikke trengt så mye klær, da. 

 

For jeg satt jo mest og quizzet på #quiz-show og chattet på #blablabla, om kveldene. 

 

Så jeg behøvde ikke å ha så mye forskjellige klær, da. 

 

For det var ikke sånn at jeg gikk ut noe særlig på byen, for eksempel, etter jobben, midt i uka. 

 

For jeg ville ikke være fyllesyk på jobb, da. 

 

For i Rimi, så er det nesten alltid noen som baksnakker en, da. 

 

Så jeg ville ikke risikere å ødelegger karrieren min, ved å drikke midt i uka, for eksempel, da. 

 

Så derfor, så festa jeg bare i helgene, stort sett, da. 

 

Og satt inne foran data-en, på hverdagskveldene, da. 

 

Så jeg trengte ikke å ha en så stor garderobe, da. 

 

Mens jeg jobba heltid, i Rimi. 

 

Men på HiO så brukte jeg vel mye en 3-4 sånne tennis-skjorter, (av merket Marlboro osv.), som jeg 

hadde, i forskjellige farger. 

 

Men jeg har tenkt det, i ettertid, at han 'mafia-karen', (eller hva han var), som liksom skulle få 

damene der til å ikke like meg osv., (han i den gjengen, på bakerste rad, i det store auditoriet der), 

muligens kan ha vært fargeblind. 

 

Siden han ikke så at jeg hadde mange forskjellige sånne tennisskjorter, da. 

 

Og jeg brukte jo en nyvaska sånn skjorte, for hver dag, liksom. 

 

Og han karen må jo ha vært en nerd, (vil jeg si), hvis han ikke så det, at jeg hadde dusja, før jeg dro 

på forelesningene. 

 

Så det var dårlig miljø, på HiO IU, vil jeg si. 

 

En slags nerdete guttegjeng, (som trodde at de var usynlige, kunne det virke som, siden jeg så at han 

ene av de prøvde å påvirke hu studinna), de liksom terroriserte sine medstudenter, fra bakerste rad, i 

det store auditoriet der, da. 

 



(Og jeg nevnte vel også det her såvidt for Dag Anders Rougseth vel, i en forelesning. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var sånn, at jeg ble litt 'frika ut', av de her ungdommene, på bakerste rad, i det store 

auditoriet der, som klagde på klærna mine, da. 

 

(For sånt var jeg ikke så vant med, fra Rimi. 

 

Men folk som jobber i butikk, de er kanskje ofte mer modne, enn 'guttunger' som studerer 

ingeniørfag, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så etterhvert, så ble det sånn, at jeg nesten brukte like mye tid, på å trave rundt i forskjellige 

klesbutikker, i Oslo sentrum, da. 

 

Som jeg brukte på å gå på forelesninger, da. 

 

Siden det var et stort press da, på HiO IU. 

 

(Ihvertfall mot meg). 

 

På at man måtte ha en stor og fin garderobe, da. 

 

Og samtidig, så syntes jeg det, at de klærna, som jeg ofte fant, i klesforretningene, i Oslo sentrum. 

 

De var ofte veldig moderne og kule og nesten 'homsete', da. 

 

Så jeg måtte lete lenge for å finne noen klær, som jeg likte å gå med da, (husker jeg). 

 

For jeg likte best konforme klær, (heter det vel), da. 

 

Og jeg var ikke så glad i å gå med glorete moteklær, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn at hu 'Vestlands-dama', hu frika meg litt ut, i begynnelsen, på HiO IU der, (husker 

jeg). 

 

Jeg husker at jeg satt for meg selv, under en forelesning, i et klasserom, i andre etasje, på den 

tidligere ingeniørhøyskolen der, da. 



 

Og så kom hu Vestlands-dama inn døra, og satt seg, oppå pulten min, da. 

 

(Mens hu begynte å prate litt, da). 

 

Med sine lange, slanke bein og smekre lår, (som hu hadde tredd nedi en trang olabukse), på 

utstilling, da. 

 

Så det er mulig at de andre studentene, på HiO IU, ble litt misunnelige på meg, da. 

 

For hu Vestlands-dama, hu var helt klart den fineste dama, som gikk på den her høyskolen, (på den 

her tida), vil jeg si. 

 

Så man kan kanskje si at hu var HiO IU sitt sex-symbol, nesten. 

 

Så det er mulig at jeg fikk noen uvenner der, på grunn av misunnelse osv., da. 

 

Siden jeg kjente hu her hotte Vestlands-dama, da. 

 

(Siden hu var på den samme gruppa som meg, (i begynnelsen ihvertfall), i faget programmering, 

da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så etterhvert, så ble det sånn, at jeg holdt meg like mye hjemme, da. 

 

Og prøvde å lese for meg selv der. 

 

(Noe som var vanskelig, siden ble jeg nok ble mer fristet, av å spise mat og surfe på nettet, osv). 

 

Som at jeg var på forelesningene, da. 

 

For jeg ble rimelig frika ut etterhvert, av hu Vestlands-dama og den 'nerdete guttegjengen', (på 

bakerste rad, i det store auditoriet der), på HiO IU, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han tidligere popstjerna, Dag Anders Rougseth, (aka. Dagga), og jeg. 

 

Vi pleide å jobbe sammen, på grupper, i fag som programmering og Linux osv., da. 

 

Og i fagene programmering og programutvikling. 

 

Så var det jeg som måtte gjøre nesten alt, da. 



 

For Rougseth, han hadde som et slags motto, da. 

 

At det var mulig å få seg en bachelor-grad, i IT, (ved HiO IU), uten å lære seg programmering, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker en gang, som han Dagga og jeg, satt hjemme hos meg, og jobba med noe skolearbeid, 

(må det vel ha vært). 

 

Så dukka plutselig Axel opp der, da. 

 

Mens jeg dreiv og visste han Dagga 'multimedia-anlegget' mitt, da. 

 

For jeg hadde nettopp lastet ned en actionfilm, som het 'xXx', (med Vin Diesel), fra nettet, da. 

 

Og så hadde jeg kobla den ganske nye og store TV-en min, til PC-en, da. 

 

Og jeg hadde også kobla min nye forsterker, (en rimelig stor Pioneer-forsterker, som var på tilbud 

vel, på Elnor), til PC-en, da. 

 

Og David Hjort, han skyldte meg 3-4.000 kroner, (på den her tida), da. 

 

Og han hadde klart å overtale meg, til å kjøpe et par store høytalere, (som hans nye samboer Melina 

ikke likte, var det vel), for tusen kroner, da. 

 

Som nedbetaling, på de 3-4.000 som han skyldte meg, fra Arvika-turen, (et par år tidligere), og fra 

før det igjen, da. 

 

Og de høytalerne, de var kjempestore, da. 

 

Så det er mulig at halve St. Hanshaugen hørte det, at jeg visste fram multimedia-anlegget mitt, for 

han Dagga, da. 

 

Og plutselig, så banka Axel på døra hos meg, da. 

 

På uventa besøk, da. 

 

Og Axel skjønte vel ikke at Dagga var en tidligere popstjerne, (tror jeg). 

 

Men Axel begynte av en eller annen grunn, å fortelle en pakkis-vits, da. 

 

(Som hverken Dagga eller jeg lo av, vel. 

 

Antagelig fordi at vi vel begge var mer kultiverte kanskje, enn det Axel var, da). 

 

Og så kikka Axel også på den her filmen da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 



Som var ganske kul å se på vel, på det nye hjemmekino-anlegget mitt, da. 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I andre semester, (altså vårsemesteret, i år 2003). 

 

Så hadde vi et fag som het programutvikling, (husker jeg). 

 

Og da skulle vi lage en datamodell, for et eiendomsmeglerfirma-program, da. 

 

Som den første deloppgaven, i det faget da, (husker jeg). 

 

Og sånne datamodeller, det hadde jeg fortsatt litt 'teken' på å lage, fra min tidligere datautdannelse, 

da. 

 

(Fra Gjerdes videregående og NHI, da). 

 

Så den datamodellen, den tegnet jeg ganske raskt, hjemme hos han Dagga da, (husker jeg). 

 

Og den brukte vi, (eller rettere sagt jeg), neste uforandret, under hele det prosjektet, da. 

 

Og han Dagga, han bodde i Uelands gate der. 

 

Litt lenger opp, mot Ringveien. 

 

Enn der jeg selv hadde bodd, i Uelands gate, (i min fars samboer Haldis Humblen sin leilighet der), 

den første uka, som jeg bodde, i Oslo, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Og Dagga, han jobbet som vaktmester, i den bygården, som han bodde i, da. 

 

Og han var samboer, med ei dame, som het Guro, vel. 

 

(Som var ei tynn dame med lyst hår, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og vi måtte vel ringe foreleseren, i det faget programutvikling. 

 

(Nemlig en foreleser ved navn Grønning, vel). 

 

Siden vi var litt seint ute, med å få laget den datamodellen, da. 

 

For hu Vestlands-dama, hu hadde nemlig bytta, til en annen gruppe, iløpet av det forrige semesteret, 

da. 



 

(Muligens siden ingen av oss var så utrolige flinke i Java, da). 

 

Så det var bare Rougseth og meg igjen, fra den 'opprinnelige' gruppa, da. 

 

Så da gikk det vel litt trått, når han avdankede popstjerna og meg, (som jo var en avdanket 

butikksjef), liksom skulle prøve å komme igang, med en sånn prosjekt-oppgave, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg fikk dreisen på den oppgaven tilslutt, da. 

 

Og vi fikk en 'B', da. 

 

Etter at jeg hadde sitti aleine hjemme, i Rimi-leiligheten min, og programmert, i en måned eller to, 

vel. 

 

(Jeg husker ihvertfall at jeg satt hele påskeferien, i år 2003, og dreiv og programmerte den her Java-

oppgaven, da. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 129: Møtte igjen Christian Grønli 

 

En tid før jeg begynte å studere, på HiO IU, så visste Magne Winnem meg et ny søkemotor, som het 

Google, (en gang, som han var på besøk hos meg, i Rimi-leiligheten min), da. 

 

(På den tida han jobba på IT-akademiet, må det vel ha vært). 

 

Og rundt den tida jeg var sykmeldt, fra Rimi, i år 2002, (må det vel ha vært). 

 

Så begynte jeg å Google navnene til folk jeg kjente, som bodde i utlandet, da. 

 

Nemlig Christian Grønli, da. 

 

Som jo flytta til faren sin i Mexico, mens han gikk i fjerde klasse vel, i 1981.  



 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og jeg Googlet også navnet til kusina mi, fra Sveits, nemlig Rahel Savoldelli, da. 

 

Og jeg fant begge disse sine e-post-adresser, på nettet, da. 

 

(Ved å søke på Google, da). 

 

Og Rahel, hu sendte meg noen rare nærbilder, av seg selv.  

 

Så da syntes jeg at ble litt rart, å sende flere e-poster til henne, da. 

 

Men Christian Grønli, han skulle til Norge, sommeren 2002 da, (eller noe sånt). 

 

Så vi avtalte å møtes en lørdagskveld da, (var det vel). 

 

For å gå ut på byen, i Oslo, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde ikke prata noe med Christian Grønli, siden 80-tallet. 

 

Så det var nytt for meg, at han faktisk hadde bodd noen år, i Oslo, på 90-tallet, (må det vel ha vært). 

 

(Han hadde visst bodd på Grunerløkka, mener jeg å huske at det var). 

 

Og på den her tida, så studerte Christian Grønli grafisk design, (var det vel), på et akademi, i 

Barcelona, vel. 

 

Og han bodde vel også i Barcelona, og var sammen med ei spansk dame der. 

 

Og han var også veldig Barcelona-fan, (når det gjaldt fotball), og pleide å gå på Nou Camp, (heter 

vel hjemmebanen til Barcelona), og se på fotball-kamper mot Real Madrid og sånn, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Christian Grønli ville gå ut på de stedene, som jeg pleide å gå ut på, da. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og jeg fortalte at det var Studenten og So What, som jeg oftest pleide å gå på, da. 

 

Og vi dro først på Studenten, da. 



 

Men Christian Grønli, han likte ikke å sitte rolig og prate, i den øverste etasjen der. 

 

Så vi dro istedet på So What da, (hvor det var mer uformelt). 

 

Og på So What, så var det ei dame, som prata politikk, med Christian Grønli, i en time, (eller noe 

sånt), husker jeg. 

 

Mens jeg selv var litt overarbeida, og litt lei av alt liksom skulle handle om meg, i Rimi, liksom da. 

 

Så jeg syntes at det var greit, å bare sitte der, og drikke øl, mens Christian Grønli, (som gikk på 

byen i en kul joggedress-jakke), og hu dama, prata da. 

 

Men Christian Grønli han klagde, (på hu dama), da vi dro fra So What, da. 

 

For han sa at når han var på byen, så likte han ikke å bare prate om politikk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var litt overarbeida, på den her tida. 

 

Så jeg ble ganske fort full, da. 

 

Og Christian Grønli, han skulle absolutt spandere en pølse i brød på meg, på 7-eleven da, (husker 

jeg). 

 

Og vanligvis så ville jeg vel heller ha spist en svær burger eller kebab. 

 

For jeg må spise ganske mye, for å bli mett, da. 

 

Så en pølse i brød, det liksom bare tirrer magen min da, (må jeg vel si). 

 

Og etter at vi var på 7-eleven, så forsvant Christian Grønli et eller annet sted, i Oslo-natten, da. 

 

Og jeg har aldri møtt han igjen, etter det her. 

 

Selv om han pleide å kontakte meg en del, på MSN, (var det vel), i tiden etter det her igjen, da. 

 

(Fra sitt bosted i Barcelona, da. 

 

Hvor han blant annet jobbet på en nettside, for BMW, var det vel. 

 

Som en oppgave, på det akademiet, som han studerte på, da. 

 

Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 130: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

Jeg var jo en slags 'super-butikksjef', på Rimi Bjørndal, sommeren 2002. 

 

Siden ambulerende butikksjef Njål, bare stakk opp til Trøndelag, (etter å ha lagt en lapp på kontoret, 

(eller om han ringte), om at han var syk). 

 

Men da butikksjef Irene Ottesen kom tilbake på jobb igjen, etter ferien sin. 

 

(Som hu fikk beskjed av Anne-Katrine Skodvin, om å korte av litt på, vel. 

 

Siden han Njål hadde stikki av, da). 

 

Så ble det en veldig forandring for meg, husker jeg. 

 

For jeg, som hadde styrt hele butikken og tatt alle bestillingene osv., i en tre ukers tid, (eller noe 

sånt). 

 

Jeg ble plutselig så bare brukt som en slags 'robot', av butikksjef Irene Ottesen, da. 

 

Som detaljstyrte meg helt, da. 

 

Så dette ble en veldig brå overgang, for meg, husker jeg. 

 

Det var som å gå fra konge til slave på en dag, omtrent. 

 

(For å bruke litt rare titler, men likevel). 

 

Så da butikksjef Irene Ottesen kom tilbake på jobb, så føltes det nesten som å bli kvalt, (på jobben), 

for meg. 

 

(Eller hvilket uttrykk jeg skal bruke). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Som del av denne detaljstyringa, til butikksjef Irene Ottesen. 

 

Så fikk hu meg til å kjøre rundt omkring, for å kjøpe noe greier, for å reparere garderobeskapene. 

 

(Noe sånt). 

 

Og som del av dette prosjektet hennes da, (som vel aldri ble ferdig). 

 

Så sendte hu meg til byggvare-butikken Bygger'n, (var det vel), som lå/ligger ved krysset 

Slimeveien/Geviret vel, på Bjørndal, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og på Bygger'n, (hvis det ikke var en nabobutikk, eller noe sånt), så jobba det en kar som het 

Fredrick, (viste det seg seinere). 

 

Og like etter at jeg hadde kjørt med Sierra-en min til Bygger'n, (og også til noen andre butikker 

nærmere sentrum vel), og gjort innkjøp, for butikksjef Irene Ottesen, der. 

 

Så begynte han Bygger'n-medarbeideren Fredrick, å jobbe, på Rimi Bjørndal, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og han ble ganske fort låseansvarlig, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal, (mener jeg at det var). 

 

Så begynte også en ny assistent, som het Ivan, (fra Sørlandet vel), å jobbe der, da. 

 

Og også en kar fra Iran, som het Khaldoon, (som seinere begynte å jobbe, på 7-eleven, på 

Grønland), han jobba ganske mye vel, på Rimi Bjørndal, den her sommeren, da. 

 

Men om han hadde jobba der før jeg begynte der, (eller ikke), det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

Men jeg mener å huske at han kunne jobbe en del ekstra, de ukene, som butikksjef Irene Ottesen, 

var på ferie, da. 

 

(Etter at han Njål hadde stukket av, da). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ikke så lenge etter at jeg begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal. 

 

Så dro butikksjef Irene Ottesen med butikken ut på byen, da. 

 

Vi skulle møtes på Peppes i Stortingsgata, (husker jeg). 

 

Og jeg husker det, at jeg prata med han Fredrick, like utafor Peppes der, vel. 

 

(Altså ikke så langt unna Stortinget, da). 

 

Og Fredrick, han viste meg det, (av en eller annen grunn), noe porno, som han hadde, på sitt digitale 

kamera, som han hadde med seg, da. 

 

(Og han Fredrick, han dreiv mye med data, osv. 

 

Blant annet mye med noe slags avansert AI, (kunstig intelligens), spill-programmering, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det er mulig at man kan si at han var en nerd, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så jeg tenkte vel at dette var noe 'nerde-greier', da. 

 

Og derfor så tok jeg det ikke så nøye, at jeg ikke skjønte, hvorfor han Fredrick dreiv og viste meg 

noe porno, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Peppes der, så drakk jeg noen øl, (til maten), da. 

 

Og etterhvert, så viste det seg det, at nede i kjelleren der, hvor vi Rimi Bjørndal-folka satt. 

 

Så satt også tidligere butikksjef Anders, fra Rimi Manglerud, (i den andre enden av rommet), da. 

 

(Og han hadde i mellomtiden jobbet, som butikksjef, på min tidligere butikk, Rimi Nylænde. 

 

Noe som jeg syntes at var litt rart. 

 

At en butikksjef gikk fra en av de største Rimi-butikkenen, til en av de minste Rimi-butikkene, 

liksom. 

 

Og han butikksjef Anders, han hadde visst flytta rundt på hele butikken, mange ganger, (eller noe 



sånt). 

 

(For han prøvde visst å finne plass til Rimi's mellomsortiment, i den butikken, (som var en Rimi 

grunnsortiment-butikk), da. 

 

Noe han vel ikke klarte å finne plass til. 

 

Noe sånt). 

 

Ifølge tidligere min tidligere assistent, på Rimi Nylænde, Stian Eriksen, da. 

 

Noe han vel må ha fortalt meg på et butikksjefmøte på Sinsen, (eller noe sånt), etter at han selv 

hadde begynt som butikksjef, på Rimi Jernbaneveien, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og han butikksjef Anders. 

 

(Som vel må ha vært på Peppes, som privatperson). 

 

Han sa det, at han nå skulle slutte, som butikksjef, i Rimi. 

 

For å hjelpe han kjente MC-kjøreren Pål Ullevålseter, som skulle være med på Paris-Dakar-løpet, 

nede i Afrika, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg ringte til Pia, mens vi satt, nede på Peppe's der. 

 

For Norge spilte fotball-landskamp den her kvelden, da. 

 

Men ingen i det rommet vi satt, (på Peppe's), visste om Norge hadde vunnet, (eller ikke), da. 

 

Og Pia sa at Norge hadde vunnet 1-0, (eller noe sånt), da jeg spurte om resultatet, da. 

 

Og så sa hu hvem som scorte, da. 

 

(Uten at jeg hadde spurt om det, vel). 

 

Og så ringte hu tilbake seinere. 

 

Og så sa hu at det var Riise som hadde scoret, og ikke Solskjær da, (eller noe sånt). 

 

(Så hu surra litt, da. 

 

Så hu er det nok ikke så smart å ringe, om noe særlig. 



 

For i mellomtiden så hadde jo jeg 'kringkastet' det, for alle de andre, som også satt nede i det 

kjellerrommet, på Peppes der, at det var en annen som hadde scoret, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at det var sånne klikker, på Rimi Bjørndal. 

 

For vi skulle på et show, som het 'To Rustne Herrer', med Ole Paus og Odd Børretzen vel, (på SAS-

hotellet), da. 

 

(Og det er mulig at dette var istedet for å ha julebord, eller noe sånt, dette året. 

 

For jeg kan ikke huske at jeg var på noe julebord, i år 2002). 

 

Og da dro butikksjef Irene Ottesen i forveien, med en gjeng, da. 

 

Mens assistent Ivan, han satt igjen på Peppe's der, med en annen gjeng, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og han ambulerende butikksjef Njål Kristiansen. 

 

(Han som hadde sykmeldt seg og dratt opp til Trondheim, en del uker tidligere). 

 

Han la seg plutselig til å sove, på en benk, inne på Peppe's der, da. 

 

Så han Njål Kristiansen, han var litt av en skrue, (må man vel si). 

 

Så hva som foregikk, inni huet hans, det er jeg ikke sikker på om jeg har lyst til å vite. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var vel fortsatt ganske overarbeidet, på den her tida. 

 

(Etter at jeg hadde måttet jobbe så mye, da ambulerende butikksjef Njål Kristiansen, stakk av til 

Trondheim). 

 

Så ølen gikk raskt til hodet på meg, da. 

 

Så under det her showet, på SAS-hotellet, så hadde jeg visst ledd tørt, av Ole Paus og Odd 

Børretzen, da. 



 

Siden jeg syntes at det her showet deres var litt kjedelig, da. 

 

(Fortalte butikksjef Irene Ottesen meg, på jobben, seinere. 

 

Selv om jeg ikke tror at jeg var verst, når det gjaldt å bråke, under det her showet, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter det her showet, så var en gjeng av oss, i en bar, (cirka på bakkeplan vel), på SAS-hotellet 

der, da. 

 

Og jeg var vel litt kjent, for at jeg dreiv og lasta ned filmer, på den her tida. 

 

Så en Rimi Bjørndal-medarbeider, ved navn Gezim, (han albaneren, som hadde rappa en iskrem, til 

hu norske dama si, da jeg jobba som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal, fra 1996 til 1998, 

som jeg har skrevet om, i et tidligere kapitell. 

 

Han, (som før han begynte på Rimi Bjørndal, hadde jobbet på Shell på St. Hanshaugen, hvor han 

hadde sett meg bruke lang tid på å handle, på søndagene, fortalte han meg en gang, på jobb, på Rimi 

Bjørndal), spurte meg, om jeg hadde lasta ned noen bra filmer i det siste. 

 

(Hvis det ikke var Rimi-medarbeider Fahkar fra Pakistan, som spurte om det her, da. 

 

Eller om det kan ha vært Khaldoon). 

 

Og jeg nevnte en film som jeg dreiv og lasta ned, på den her tida, som het 'Road to Perdition', da. 

 

(Som jeg lurte på om var litt bra. 

 

Men som jeg aldri fikk tid til å se ordentlig, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en høy og rimelig kraftig pakistaner, (som jeg ikke husker navnet på nå, men som jeg seinere så 

at jobba, på Narvesen, på skrått ovenfor Gunerius der, i Storgata). 

 

Han spurte meg om han skulle spandere en Jägermaister på meg, da. 

 

Men da svarte jeg det samme, (husker jeg), som det min tremenning Øystein Andersen, (fra 

Lørenskog), hadde sagt. 

 

Da min tidligere Larvik-kamerat Frode Kølner, hadde spurt han, om han likte Jägermaister. 

 



(På 18-års festen min, på Bergeråsen. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Nemlig at det var 'hostesaft', da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og noen av oss Rimi Bjørndal-folka, vi gikk etterhvert i ganske samlet flokk, fra SAS-hotellet der, 

og tilbake mot Stortinget da, (husker jeg). 

 

(For vi så kanskje etter flere utesteder å gå på, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg husker at i krysset mellom Stortingsgata og den gangveien, som går på skrått, forbi 

Stortinget. 

 

Der havna assisterende butikksjef Ivan, i en slags krangel, (eller nesten slåsskamp), med to svære 

innvandrere, da. 

 

Men Rimi Bjørndal-medarbeider Khaldoon, (som var ganske edru vel), han gikk bort til de her tøffe 

innvandrerne. 

 

Og fikk roa ned dem litt, da. 

 

For assisterende butikksjef Ivan, han hadde visst sagt et eller annet, da. 

 

Som de her tøffe innvandrerne ikke likte. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 131: Axel og jeg besøker bestemor Ingeborg 

 

Etter at mora mi døde så uventet. 

 

Så ble jeg litt deprimert, (eller hva man skal kalle det), husker jeg. 

 

Det var også dette som var en av grunnene, til at jeg ønsket å slutte, som butikksjef, i Rimi, (husker 

jeg). 

 

Nemlig at jeg, (som var mora mi sitt eldste avkom), ikke klarte å få tid, til å ordne med begravelsen 

hennes og skiftet etter henne, (og sånt). 

 

(Som kanskje må sies å ha vært mitt ansvar, siden jeg var mora mi sin eldste sønn, da). 

 

For jobben min som butikksjef, på Rimi Nylænde, den krevde all min tid og energi, da. 

 

Så jeg følte det som at jeg ikke strakk til, da mora mi døde, (husker jeg). 

 

Så det var ikke en artig følelse da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg begynte nesten å se på butikksjef-jobben min i Rimi, som et slags fengsel, etter dette, (husker 

jeg). 

 

Og som noe som gjorde at jeg ikke klarte å fullføre mine forpliktelser, som vanlig borger da, 

liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg syntes at det var trist, etter at mora mi døde, at jeg ikke hadde rukket å bli bedre kjent med 

henne, liksom. 

 

Før hu døde så brått, da. 

 

Så jeg tenkte det, at jeg burde kanskje prøve å bli bedre kjent, med bestemor Ingeborg. 

 

(For jeg hadde jo kutta ut faren min. 

 

Så bestemor Ingeborg, hu var jo liksom den eneste eldre slektningen min, da. 

 

Noe sånt. 

 

For både mora mi og mine tre andre besteforeldre, var jo døde, da). 

 

Så jeg fikk overtalt Axel, til å bli med ned, til bestemor Ingeborg, i Nevlunghavn, en helg da. 

 

(Høsten 2002. 

 

Like etter at jeg hadde begynt, på HiO IU). 



 

Og hvorfor det ikke var snakk om at Pia skulle være med. 

 

Det husker jeg ikke. 

 

Men Pia sin etiopiske samboer Negib. 

 

(Som jobba for Tiny Budbiler). 

 

Han hadde trengte penger, i år 2000, må det vel ha vært. 

 

For å reparere den HiAce-aktige bilen, som han brukte, i jobben sin, da. 

 

Så han lånte 20-30.000 av meg, da. 

 

Og Pia og Negib, de somla, med å betale tilbake de pengene, da. 

 

Og når jeg endelig fikk de tilbake. 

 

(Mange måneder for seint). 

 

Så sa ikke Pia takk for lånet, engang. 

 

Så det kan ha vært den episoden der, som var grunnen til det, at det ikke var snakk om, at Pia skulle 

være med, ned til Nevlunghavn, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg skulle kjøre Sierra-en min, opp til Slemdal, for å hente Axel. 

 

Så røyk clutch-wiren, midt i rundkjøringa, i Sinsen-krysset, (husker jeg). 

 

Men jeg klarte på en eller annen måte, å likevel kjøre bilen tilbake, til Rimi-bygget da, (husker jeg). 

 

For man kunne bare sette den Sierra-en i andre gir, (husker jeg), og så var det mulig å få bilen i fart, 

fra stillestående, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så jeg kjørte bare i andre gir, fra Sinsen-krysset og tilbake til Rimi-bygget, på St. Hanshaugen, da. 

 

Og så parkerte jeg bilen, utafor Rimi-bygget, og så ringte jeg Axel, da. 

 

Og sa at jeg skulle prøve å få tak i en leiebil. 

 

Men hverken Statoil på Kiellands Plass eller Statoil på Majorstua, ville leie meg en bil, da. 



 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så det ble til at Axel og jeg møttes utafor Nasjonaltheateret jernbanestasjon, (husker jeg). 

 

For å ta toget ned til Larvik, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til Larvik. 

 

Så tenkte jeg det, at jeg skulle vise Axel, det huset vi hadde bodd i, (i Jegersborggate 16), på den 

tida, som han ble født. 

 

Og utafor det huset, så er det et portrom, som deles av tre hus, da. 

 

Så jeg tenkte at det var greit å gå inn der, for å kikke, på den store hagen, som jeg pleide å leike i, 

som barn. 

 

(Det var forresten i det portrommet, at barnevogna til Axel, hadde velta. 

 

Da mora mi satt meg til å passe på Axel, en helg jeg skulle være i Larvik, våren etter at jeg hadde 

flytta til faren min vel. 

 

Det vil si våren 1980, vel. 

 

Altså cirka 22 år før det her, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og mens jeg tenkte jeg skulle se om det fine morelltreet, (som jeg har skrevet om, i Min Bok), var i 

hagen der fortsatt. 

 

(Det som hadde så gode moreller. 

 

Og som hadde blitt slått ned av lynet, en gang. 

 

Og som derfor hadde en del av stammen, liggende på bakken). 

 

Men akkurat da jeg skulle sjekke det. 

 

Så kom det en sinna mann ut, der hvor vi pleide å ha kjøkkendør, (husker jeg). 

 

(Men som da var hovedinngangen, vel). 

 

Og Axel sa at hans far, Thomassen, hadde eiet dette huset. 

 

Men det visste jeg at var feil. 



 

For det var mora mi, som hadde eiet dette huset, da. 

 

Så jeg måtte si 'Ribsskog', da. 

 

Og det navnet kjente han sinna mannen igjen, da. 

 

Og jeg måtte forklare at vi bare ville ta en kikk på barndomshjemmet vårt, da. 

 

Selv om jeg husker at jeg ble litt sjokkert nesten, over Axel, da. 

 

For jeg syntes at han ble rimelig aggressiv, da. 

 

(Eller hva man skal kalle det). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det her var vel en lørdag, (mener jeg å huske). 

 

Og det hadde vel allerede begynt å bli mørkt. 

 

Og bussene ut til Nevlunghavn, de gikk ikke så ofte, da. 

 

Så jeg gjorde som mora mi gjorde, da vi dro til bestemor Ingeborg sin 80-årsdag, i 1997. 

 

Nemlig at jeg betalte for en drosje da, for å kjøre de 15-20 kilometerne, (eller hva det er igjen), ut til 

Nevlunghavn, da. 

 

(For vi var litt forsinka, siden det hadde vært noe feil, på bilen min, da. 

 

Og hvis det skulle være noe vits, med det her besøket. 

 

Så måtte vi vel prøve å komme fram, før midnatt, liksom. 

 

For å si det sånn). 

 

Og jeg husker at jeg spurte han drosjesjåføren, om hvordan det gikk med Larvik sine to beste 

fotball-lag, Larvik Turn og Fram, på den her tiden. 

 

Og drosjesjåføren, han svarte det, at det ikke var fotballen som var det store, i Larvik, på den her 

tiden. 

 

Men at de fleste pleide å dra til Bergslihallen, (var det vel), for å se på dame-håndball, da. 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg spurte vel også om hvordan utelivet, i Larvik var, på den her tiden. 

 

Og da svarte han drosjesjåføren at de hadde så stor problemer med albanere, for tiden, da. 

 

Som prøvde visst å ta over byen, (eller noe sånt da), var det vel han sa. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til bestemor Ingeborg. 

 

Så hadde hu noe problem, med at noen dreiv og ringte på ringeklokka hennes, hele kvelden da, 

(husker jeg). 

 

Og både bestemor Ingeborg og Axel, de bare satt der, da. 

 

Da noen dreiv og ringte på døra, en 5-6 ganger, vel. 

 

Men jeg ble tilslutt så lei av det her, da. 

 

Så jeg løp i sokkelesten, (var det vel), ut verandadøra, til bestemor Ingeborg, da. 

 

Og så at det var noen ungjenter, som dreiv og tulla, da. 

 

Ei ungjente gjemte seg i en hage, et lite stykke inn i en sidegate, til Skoleveien da, (hvor bestemor 

Ingeborg bodde). 

 

(Jeg så at hu løp og gjemte seg der, da. 

 

Og jeg kunne se silhuetten, (eller hva man skal kalle det), til hu jenta, mens hu liksom satt helt stille 

da, i en hage). 

 

Og da jeg gikk fram for å spørre hu 'hage-jenta', om hvorfor de tulla så fælt, da. 

 

Så dukka det opp ei annen ungjente der, kledd i en Larvik Line-genser, (husker jeg). 

 

(Eller egentlig var det vel muligens en Larvik håndballklubb-genser. 

 

Noe sånt. 

 

Det var ihvertfall en hvit genser, (eller trøye), med en blå Larvik Line-logo på da, mener jeg å 



huske). 

 

Og hu håndball-jenta, (må hu vel ha vært). 

 

Hu fortalte det, da. 

 

At det var også noen andre som hadde vært med på den her tullinga, og som hadde løpt den andre 

veien, da. 

 

(Opp mot den UFO-hytta vel, som ligger liksom inn i skogen, hvis man fortsetter å gå, på en sti, 

som er i enden av Skoleveien, liksom). 

 

Og hu håndballjenta, hu forklarte også det, at den her bølle-aktiviteten, det var noe de hadde sett 

om, på et TV-program, da. 

 

Så da svarte jeg bare det, at jeg syntes at det virka som at de så for mye på TV, da. 

 

Og det var hu håndballjenta litt enig i, vel. 

 

Og så gikk jeg inn til bestemor Ingeborg og Axel igjen, da. 

 

(Som fortsatt bare satt der, rett opp og ned, i stua til bestemor Ingeborg, da). 

 

Og etter det her, så slutta de her ungdommene, (eller om man skal si ungene), å ringe på 

ringeklokka, til bestemor Ingeborg, da. 

 

For den her bøllinga, den ødela hele kvelden da, (må man vel si). 

 

(Syntes jeg, ihvertfall). 

 

Så jeg syntes ikke at jeg bare kunne sitte å se på det, liksom. 

 

Selv om bestemor Ingeborg og Axel tydeligvis syntes at det var det mest naturlige. 

 

Men det ble som noe 'lamt' liksom, for meg da, (husker jeg). 

 

Så det orka jeg ikke, da. 

 

(Å bare ignorere den her 'tullinga' liksom. 

 

Som grensa til terror, vil jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så skulle faren til han, som Axel leide et rom av, på Slemdal, komme på besøk, da. 

 

Men han faren til Axel's kamerat. 

 



Han ble kalt for 'Majoren', da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Og jeg syntes at det virka som, at det var noe rart, med han Majoren, på måten Axel sa navnet hans 

på, da. 

 

Så jeg orka ikke å stå opp, på søndagen, for å 'bable' med han Majoren, da. 

 

Så jeg ble bare liggende lenge, da. 

 

For jeg var vel fortsatt litt overarbeida, etter den tiden min som butikksjef, i Rimi, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at Axel lagde en middag der, (var det vel). 

 

Og at det var is med smeltet sjokolade på, (eller noe sånt), til dessert, da. 

 

Og jeg mener å huske det, at Axel sa det. 

 

At når han var i lag med andre, så pleide han å spise usunn mat, da. 

 

Mens når han var for seg selv, så spiste han mer sunn mat, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før vi dro tilbake til Oslo igjen, på søndagen. 

 

Så ville bestemor Ingeborg, at vi skulle gå en tur, i skogen ut mot Mølen der, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var nesten som i 'gamle dager', (på 70-tallet), da jeg pleide å være på besøk, hos bestemor 

Ingeborg og bestefar Johannes, i Blombakken der, sammen med søstera mi og mora mi, da. 

 

(Før Axel ble født). 

 

For da pleide jeg også å bli dratt med på søndagstur, (husker jeg). 

 



Og etter turen, så sa bestemor Ingeborg det, at: 'Turen var det beste'. 

 

Mens Axel og jeg gikk ned mot bussholdeplassen, (ved et konditori der), nedenfor Skoleveien. 

 

Men det var kanskje ikke så rart, at bestemor Ingeborg syntes det, at turen var det beste. 

 

For kvelden før, så hadde vi jo blitt terrorisert, (må man vel si), av den jentegjengen, som bodde i 

nabolaget, til bestemor Ingeborg, da. 

 

Og som hadde ringt så fælt, på ringeklokka hennes, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Axel, han ville forresten heller til onkel Martin, (enn å besøke bestemor Ingeborg), på den her 

turen da, (husker jeg). 

 

Men jeg mente det, at bestemor Ingeborg, hu var så gammel. 

 

Så hvis vi skulle bli noe kjent med henne, så måtte vi besøke henne før hun døde, liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Pia hadde jo også sagt det, en gang, på 90-tallet. 

 

At Martin, han hadde vært slem, mot noen damer, på byen, (i Oslo). 

 

Og jeg husker jo det, at onkel Martin var uhøflig, mot meg, da han lå på sykehuset Sophies Minde, 

(var det vel), på Carl Berner, høsten 1990. 

 

Etter at han hadde hatt en MC-ulykke, da. 

 

Og bestemor Ingeborg hadde ringt eller skrevet til meg, og bedt meg om å besøke han, (på 

sykehuset), da. 

 

Så jeg hadde ikke så lyst til å besøke onkel Martin, egentlig. 

 

Det var mest Pia og Axel som syntes at det var artig, å besøke han, vel. 

 

Men sommeren etter, (sommeren 2003), så dro Axel og meg, for å besøke Martin og dem da, 

(husker jeg). 

 

En helg, (eller noe sånt), rett etter at jeg hadde vært i London, (husker jeg). 

 

Men jeg tror ikke at noen av besøkene mine, til onkel Martin og dem, var min ide, i utgangspunktet, 

liksom. 

 

Men det at Axel og jeg, dro for å besøke bestemor Ingeborg, høsten 2002. 

 



Det var min ide, da. 

 

Siden bestemor Ingeborg liksom var den eneste slektningen jeg hadde igjen, av mine foreldre og 

besteforeldre, da. 

 

(Siden jeg jo hadde kutta ut faren min). 

 

Så jeg syntes nok at det var et tap, da mora mi døde. 

 

Siden hu pleide å ringe meg så ofte, da. 

 

Noe jeg ikke likte, da dette foregikk. 

 

Men etter at hu døde, så ble det som en tomhet liksom da, (må man vel si). 

 

Selv om jeg ikke er helt sikker på hvorfor mora mi ringte meg så ofte. 

 

Om det var for å tulle med meg, eller hva det kan ha vært. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 132: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

Vinteren 2002/03 en gang, (må det vel ha vært). 

 

Så var det også sånn, at Christian Grønli kontaktet meg, på MSN, (var det vel). 

 

For han hadde fått en oppgave, på det akademiet han gikk på, (i Barcelona), å lage en modell, av et 

museum. 

 

(Noe som kanskje høres litt rart ut, at folk som studerer grafisk design, skal lage en fysisk modell av 

et museum, liksom. 

 

Men jeg var fortsatt litt nedfor, etter problemene i Rimi, på den her tida. 

 

Så jeg orka ikke å tenke så mye, i sånne her baner, da). 

 

Christian Grønli, han var jo fra Norge, så han ville lage en modell av Munch-museet da, (fortalte 



han meg). 

 

Han sa at en annen kar, som skulle ta bilder av Munch-museet for han, ikke hadde sendt de. 

 

Og jeg tenkte jo da, at selvfølgelig måtte jeg gjøre min barndomskamerat fra Bergeråsen, (som jeg 

jo også ganske nylig hadde vært ute på byen med, i Oslo), en tjeneste. 

 

Så jeg spurte Fredrick på Rimi Bjørndal, da. 

 

Om jeg kunne få låne hans digitale kamera, da. 

 

(Det han hadde visst meg noe porno på, utafor Peppe's Pizza, i Stortingsgata, noen måneder 

tidligere). 

 

Og så dro jeg til Tøyen, på en fridag, da. 

 

Mens det fortsatt lå snø på bakken, husker jeg. 

 

Og Christian Grønli, han ville ha bilder av Munch-museet, fra alle sider og vinkler, da. 

 

Så jeg gikk rundt hele Munch-museet, og tok ganske mange bilder, da. 

 

Og Christian Grønli, han var også interessert i å få mange bilder, fra ved kafeteriaen eller 

restauranten der, liksom. 

 

Så jeg tok bilder av Munch-museet sitt inngangsparti, fra både ganske lang og ganske kort avstand, 

da. 

 

Men det er klart, når det så seinere ble et stort ran, av Munch-museet. 

 

(Da Madonna og Skrik ble stjålet, vel). 

 

Da lurte jeg litt på det her, må jeg innrømme. 

 

Om Christian Grønli kanskje ville ha de bildene, siden han var med på Munch-ranet, (eller noe 

sånt). 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fredrick, han var en ganske tjukk kar, med en kjedelig sveis som gikk rett ned, vel. 

 

Så han så ut som om han hadde sittet inne på gutterommet, hele livet omtrent, (må man vel si). 

 

Men han var litt som en klegg, på meg, da. 

 

(Må man vel si). 



 

Så det var vel han jeg prata mest med, på den tida, som jeg jobba, på Rimi Bjørndal der. 

 

Fredrick, han hadde gått på folkehøgskole, (et eller annet sted), skoleåret 2001/02 da, (må det vel ha 

vært). 

 

Og han skrøyt av at han hadde hatt dame, på den folkehøgskolen, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Fredrick var som sagt veldig sosial, og han flyttet også til Rimi-leilighetene, på Carl Berner, (der 

hvor Toro også bodde), da. 

 

(Og det Rimi-bygget på Carl Berner, det minnet litt om en stor brakke, syntes jeg, forresten. 

 

Og det Rimi-bygget, (på Carl Berner), det lå ovenfor et sted med et skilt, på arabisk da, husker jeg. 

 

Og Fredrick, han sa en gang, (av en eller annen grunn), at den skriften, som stod på det arabiske 

skiltet, det betydde 'danseskole'. 

 

For Fredrick hadde spurt Khaldoon, (eller hvem det kan ha vært igjen), om hva den skriften 

betydde, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så noen ganger, så ville Fredrick spørre meg, om jeg ville bli med, på Burger King, i Grensen, etter 

jobben. 

 

Og dit hendte det at Toro også ble med da, noen ganger. 

 

Og da ville vi bestille en stor Burger King-meny hver oss, da. 

 

For både Toro og Fredrick var noen store slamper da, (må man vel si). 

 

Og jeg fikk meg medlemskap på Sats, like etter at jeg begynte å studere igjen, da. 

 

For både HiO og Rimi hadde rabattavtaler med Sats da, (husker jeg). 

 

(Selv om jeg ikke husker hvem av de som hadde best rabattavtale lenger). 

 

Så jeg trente en del, (på Sats), på den her tida, da. 

 

Så høsten 2003, så husker jeg det, at jeg overhørte, utafor HiO IU. 

 

At noen medstudenter 'babla' om det, (bak ryggen min), at jeg hadde blitt ganske 'svær' eller 

'kraftig', i løpet av sommeren, da. 

 

For jeg kunne jo ikke trene fotball lenger, på grunn av at jeg slo opp den kneskaden min, sommeren 

2002. 

 

(Da jeg trente med IT-akademiet, på Vollsløkka). 

 



For hvis jeg skulle løpe, så måtte jeg være forsiktig, sånn at jeg ikke vred kneet, da. 

 

(For da ville kneet svikte, sånn som da jeg spilte badminton, mot han kjørelæreren min, i 

Haugerudhallen, i 1995 vel, som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Og det er vanskelig når man spiller fotball. 

 

Men det går såvidt å løpe, (med det ustabile kneet), på tredemølle, da. 

 

Så jeg trente på Sats, (på Ila der), et par ganger i uken da, (vanligvis), på den tida, som jeg studerte, 

ved HiO IU. 

 

Så jeg pleide ikke å kjøpe den minste menyen, på Burger King, jeg heller liksom, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fredrick, han var forresten litt som en gåte, (vil jeg si). 

 

Han virka som at han bare hadde sittet, inne på gutterommet, hele livet. 

 

Likevel så kunne han være veldig rå i kjeften, (husker jeg). 

 

En gang, som Fredrick, Toro og jeg, gikk gjennom Oslo sentrum, på vei til Burger King, (eller noe 

sånt), da. 

 

(Etter jobben en gang, på Rimi Bjørndal, da). 

 

Så var det ei tenåringsjente, som spurte oss, om hu kunne få ti eller tjue kroner. 

 

Men jeg er så vant, fra den tida jeg var ganske fattig student, ved NHI. 

 

(På slutten av 80-tallet og begynnelsen av 90-tallet). 

 

Å ikke gi penger til tiggere. 

 

For det hadde jeg ikke råd til, for å si det sånn. 

 

For jeg pleide å gå mye rundt i klesforretningene, plateforretningene, matforretningene og 

hamburgerrestaurantene osv., i Oslo sentrum, på den her tida. 

 

Så hvis jeg skulle ha gitt penger, hver gang jeg møtte en tigger, så måtte jeg ha tigget selv til slutt, 

(for å si det sånn). 

 

Så jeg sa ikke et ord, når hu 'tigge-jenta' tagg, da. 

 

Men jeg overhørte det, at Fredrick sa det til Toro, at: 'Hvis du suger pikken min, må du svare da'. 

 

(Noe sånt). 



 

Så det virka som at unge Fredrick, som var i 19-20 års alderen vel, (hvis jeg skulle tippe ihvertfall), 

på den her tida. 

 

Han liksom dreiv og oppdro Toro, som var ihvertfall ti år eldre, da. 

 

Så det her virka litt rart for meg da, (må jeg innrømme). 

 

Så han Fredick er litt som en gåte for meg, (må jeg si). 

 

Siden han både er som en tøff sjøulk, (i språket), og som en forvokst guttunge, (som har sitti inne på 

gutterommet, hele livet), i utseende og livsstil, (han var jo datanerd, må man vel si), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at i begynnelsen av studieåret 2002/03. 

 

Så skulle jeg kjøpe en ny CD-brenner. 

 

Antagelig fordi at den CD-brenneren jeg kjøpte, i 1998, hadde blitt så treig og utdatert, (på den her 

tida), da. 

 

Så da måtte jeg kjøre, til en el-butikk, i Strømmen, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

For å kjøpe en sånn CD-brenner, som var på tilbud, til 300 kroner da, (eller noe sånt). 

 

Og da ville han Fredrick at jeg skulle kjøpe med en sånn CD-brenner, (som var på tilbud), til han 

også, da. 

 

Noe jeg gjorde, da. 

 

Og seinere, så fikk jeg låne en dataskjerm, av Fredrick, vel. 

 

For jeg hadde brukt TV-en som dataskjerm, i en periode, vel. 

 

Men da jeg begynte på HiO IU, så trengte jeg en 'vanlig' dataskjerm, da. 

 

Siden jeg skulle drive med programmering osv., da. 

 

Og den skjermen, den skulle han Fredrick plutselig ha tilbake vel. 

 

En del måneder seinere, da. 

 

Så da heiv jeg vel den inn i en drosje, som kjørte med den, til Rimi-bygget, på Carl Berner, da. 

 

(Noe sånt). 



 

For jeg hadde vel flere skjermer selv og, i boder osv., muligens. 

 

(Vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som han Dag Anders Rougseth aka. Dagga, var på besøk, hjemme hos meg, (i Rimi-

leiligheten min), for å jobbe med noen HiO IU-oppgaver, (må det vel ha vært). 

 

Så 'babla' jeg med han Fredrick da, (husker jeg). 

 

Enten på irc eller mobil, vel. 

 

Og han Fredrick, han hadde så mange dataspill, fortalte han. 

 

Men jeg selv hadde jo ikke spilt dataspill, noe særlig, siden den sommeren, som jeg dimma, fra 

militæret. 

 

(Altså sommeren 1993). 

 

For jeg syntes at dataspill kunne bli som noe heft, da. 

 

Som tok for mye av tiden min, liksom. 

 

Men Dagga, han dreiv og spilte en del dataspill, da. 

 

Så han spurte, (da han Fredrick 'reklamerte' med at han hadde veldig mange spill, vel). 

 

Om Fredrick kunne få tak i et spill som het 'Call of Cthulhu', (mener jeg å huske, at det var, 

ihvertfall). 

 

Og det spillet, det hadde Fredrick da, (sa han, på irc, eller mobil, eller hva det var igjen), da. 

 

Så han skulle brenne det spillet, (for Dagga), og ta det med på Rimi Bjørndal, og sende det med 

meg da, (må det vel ha vært, som ble avtalt). 

 

Men det rare var, at han Fredrick, han brente aldri det spillet, for han Dagga, da. 

 

Selv om jeg minnet han Fredrick på det her, da. 

 

For jeg kjente jo ikke han Fredrick så bra, og så vel kanskje litt på han som en forvokst guttunge, 

da. 

 

Siden han fortsatt bodde hjemme, (ihvertfall på den tida han begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal), og 

var mer enn ti år yngre enn meg vel, og siden han satt mye på gutterommet og dreiv med kunstig 

intelligens spill-programmering osv., da. 

 



(Og sånne ting). 

 

Jeg reagerte ihvertfall litt på det da, at han Fredrick ikke holdt den Call of Cthulhu-avtalen, (husker 

jeg). 

 

For jeg var vel kanskje redd for at Dagga skulle bli sur på meg da, siden han jeg kjente, (fra Rimi), 

ikke gjorde som vi hadde avtalt, da. 

 

Men det hjalp ikke om jeg purret, på Fredrick, han hadde aldri med det spillet, på jobben, likevel. 

 

Men jeg kan ikke huske at han Dagga, (som jeg forresten heller ikke kjente så bra), purret noe på 

meg, om det her. 

 

Så det var kanskje noe symbolsk, fra Dagga, dette? 

 

Prøvde Dagga å si, (til Fredrick), at han var Cthulhu's representant? 

 

Hvem nå Cthulhu er. 

 

Cthulhu, det høres vel ut på navnet som en demon, (eller noe sånt), kanskje. 

 

I Autopulver-musikkvideoen 'If I get to deep', hvor Dagga er hovedpersonen i videoen og vokalist. 

 

Så kan man se en slange, som snoker seg rundt. 

 

Er Dagga en djeveldyrker, kanskje? 

 

Det kan man vel kanskje lure på, når man tenker på dette Call of Cthulhu-mysteriet, (eller hva man 

skal kalle det), vil jeg si. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 133: Enda mer fra Rimi Bjørndal 

 

Det var også sånn, på Rimi Bjørndal, at det jobba noen unge innvandrer-damer der. 

 



Blant annet Songül Özgyr, som var lillesøstera til Hava og Sema Özgyr, som jeg jobba sammen 

med, på Rimi Bjørndal, da jeg jobbet som assisterende butikksjef der, fra 1996 til 1998. 

 

Songül ville bli politi, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Og hu klarte å jobbe både i frukta og posten, (for det hadde blitt post i butikk der, siden sist jeg 

jobba der, på 90-tallet). 

 

Og hu Songül, hu klarte også å lede de andre medarbeiderne, (husker jeg). 

 

For hu var flink til å få folk til å jobbe, så en gang, så delegerte jeg det til henne, (husker jeg), å si 

fra til folk, om hva de skulle gjøre, da. 

 

Og hu Songül, hu hadde en gang med et bilde på jobben, som hu viste meg, (i tippekassa/posten 

der), av sin eldre søster Sema og hennes lille datter, vel. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg mener jeg overhørte at Toro baksnakka meg, borte i kassa, da hu Songül viste meg det her 

bildet, da. 

 

Og det lå også et brev, (eller noe sånt), med adressen vel, til Songül og Sema sin eldre søster Hava, 

og fløyt i garderoben, på Rimi Bjørndal, en gang, (husker jeg), rundt høsten 2002, da. 

 

Men jeg prøvde å leve opp til mitt motto, om ikke å blande 'business and pleasure', så det var ikke 

sånn at jeg ringte hverken Hava eller Sema, da. 

 

Selv om jeg muligens hadde Sema sitt telefonnummer på mobilen enda, på den her tida. 

 

(Siden det hadde vært snakk om at hu og han pakistaneren med 'hakk i hue', skulle bli med meg, (og 

Glenn Hesler), og spille fotball, med 'Tom-gjengen', den gangen, i 1998 da, må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av de første gangene, som jeg jobba samme vakt, som hu Songül. 

 

Så rydda hu hyller, i potetgull-avdelingen, vel. 

 

Og noen esker, med Maarud Potetgull, som stod oppå topphylla. 

 

De var det hull nederst i, i omtrent alle potetgull-posene. da. 

 

Så det var 'rotter' da, mente hu Songül. 

 

For det var et hull i veggen der. 

 

Som rottene antagelig må ha kommet inn gjennom, da. 

 



Så jeg foreslo vel for butikksjef Irene Ottesen, at vi skulle ringe et skadedyr-firma, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ung innvandrer-dame som jobba der, det var Lome. 

 

Lome var nabo med Songül, på Holmlia. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og Lome var fra Makedonia, fortalte hu meg. 

 

Og Lome syntes noen ganger at det ble litt mye Songül, (husker jeg at hu sa). 

 

(For hu møtte Songül både på jobb og der hu bodde, da). 

 

Lome sa også en gang, at hu syntes at det var som at butikksjef Irene Ottesen ville 'inn i hodet 

hennes'. 

 

Og Lome, hu pleide også å dra ned til noe slekt i Larvik, (noen ganger), husker jeg at hu sa. 

 

Men jeg fortalte ikke det, til hu Lome, at jeg selv var fra Larvik, da. 

 

For jeg prøvde å holde litt distanse, til mine 'undersotter', da. 

 

For hu Lome, hu var litt ung, og kom plutselig med sånne kommentarer, 'utafor sammenhengen' da, 

(må man vel si). 

 

Og Lome var forresten også ei pen og sjarmerende jente. 

 

Fakhar fortalte meg ihvertfall det, (husker jeg), at han var forelsket i Lome, (eller ihvertfall likte 

henne godt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det jobba også ei ung pakistansk dame der, som het Anica. 

 

Hu sa en gang det, til Songül og ei annen ung innvandrerdame, (husker jeg). 

 

At: 'Er det slavejobb?'. 

 

(Om en arbeidsoppgave, i butikken, da). 



 

Så det er tydelig at det foregikk et eller annet rart, på Rimi Bjørndal, (vil jeg si). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ei annen ung innvandrerdame, som jobba, på Rimi Bjørndal, det var ei med det vel litt spesielle 

navnet Fiza. 

 

Hu jobba mye i posten, (husker jeg). 

 

Og en gang, som David Hjort, (som på den her tida, hadde slutta i Rimi og begynt å jobbe, som 

hjelpepleier, i Groruddalen, sammen med sin samboer Melina vel), var innom, på Rimi Bjørndal. 

 

Så sa han hei, til hu Fiza, da. 

 

Og han forklarte meg det, at dette var hans tidligere medarbeider, (eller noe sånt), da. 

 

For David Hjort og Fiza, de hadde tidligere jobbet sammen, på Rimi Ljabru, da. 

 

(Ettersom jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Fiza, hu jobba i posten, fra cirka klokka 9, (må det vel ha vært), til klokka 18, på lørdagene, da. 

 

Men plutselig, så skulle hu begynne å gå hjem klokka 17, (eller noe sånt), på lørdagene da, (husker 

jeg). 

 

Og den samme lørdagen, så kom det plutselig to håndtverkere innom, på Rimi Bjørndal da, (husker 

jeg). 

 

(Noe som var litt rart, så seint, på en lørdag, vil jeg si. 

 

For jeg hadde ikke bestilt disse håndtverkerne, eller fått beskjed på forhånd, om at de skulle dukke 

opp der, da). 

 

Og de håndtverkerne, de var stressa, og skulle inn i garderoben, (av en eller annen grunn), da. 

 

Og jeg var jo ikke vant med det, at den garderoben, ble brukt, rundt klokka 17, på en lørdag. 

 

Så jeg åpna døra, men uten å gå inn da. 

 

(I tilfelle det var noe der, kanskje). 

 



Og da hørte jeg et kvinne-skrik, (husker jeg). 

 

Så da bare lukka jeg igjen døra, da. 

 

For da stod visst Fiza og skifta da, (må det vel ha vært), inne i garderoben. 

 

Og etter det her, så gikk bare hu Songül rett inn i garderoben, et par ganger. 

 

Mens jeg stod og skifta, og stod der i bare boksershortsen, da. 

 

Og jeg spurte henne ihvertfall en gang, om hu hadde hørt om å banke på. 

 

Men hu svarte da bare: 'Har du hørt om å skrike, eller?'. 

 

Men å stå der inne i garderogen og skrike, det virka ikke som noe naturlig, for meg da, (husker jeg). 

 

Men dette her var kanskje noe slags sharia, (eller noe sånt), fra de muslimske damene. 

 

Siden jeg nesten hadde sett hu Fiza, mens hu skifta, da. 

 

Men dette greiene virker veldig konstruert, for meg, når jeg tenker tilbake på det. 

 

For at hu Fiza skulle gå hjem, rett før den travleste og siste timen, på lørdagene, det virker litt rart, 

vel. 

 

Og at to håndtverkere dukker opp, på en lørdag, uten at jeg, (som var leder, på den vakta), hadde 

fått vite det. 

 

Det var vel kanskje litt rart. 

 

Og at disse håndtverkerne skulle inn i garderoben, det var vel også rimelig rart. 

 

(For hva skulle de der, liksom). 

 

Men det funker kanskje dårlig, med fellesgarderobe og muslimske damer, da. 

 

Det er mulig. 

 

Men den fellesgarderoben var ihvertfall der, (på Rimi Bjørndal), da jeg begynte å jobbe der, i 1996. 

 

Og når man er stressa, så kan man glemme å banke på døra, til garderoben, da. 

 

(For jeg ble stressa, av de her håndtverkerne, da). 

 

Men jeg pleide alltid å banke på døra der ellers, når jeg skulle skifte, da. 

 

Men den her gangen, så skulle jeg bare vise noen håndtverkere, som skulle fikse noe greier, (i 

garderoben), hvor garderoben var, da. 

 

Og jeg lurte vel på hva de egentlig skulle fikse der. 

 

(For dette var ikke klart for meg, da). 



 

Så derfor åpna jeg vel døra til garderoben, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg var stressa, da det her skjedde. 

 

Men hu Songül, hu var nok ikke stressa, de to gangene, som hu bare gikk rett inn i garderoben, (på 

Rimi Bjørndal), akkurat mens jeg stod i bokser-shortsen der, da. 

 

Dette må nok dette ha vært noe planlagt, fra hu Songül, vil jeg si. 

 

Men hvordan hu klarte å få timingen riktig, sånn at hu gikk inn der, akkurat mens jeg hadde 

minimalt med klær på meg. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men hu må nok ha brukt tid på å forberede seg, på det her, for å klare å få timingen riktig, (begge 

gangene). 

 

(Vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rundt årsskiftet 2002/03 en gang. 

 

Så fikk forresten Irene Ottesen sparken, som butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Hu begynte ihvertfall å jobbe som assistent, på Rimi Mortensrud, (under butikksjef Kjell der). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og han nye butikksjefen, på Rimi Bjørndal. 

 

Det var en som het Johan, fra Telemark, vel. 

 

Og som var homo, (mener jeg at ble sagt, ihvertfall). 

 

Og han Johan, han husker jeg at syntes, at var dårlig, til å kommunisere. 

 

Han ga liksom bare ordrer, men hørte liksom ikke på det man sa, da. 

 

(Hvis man hadde en mening om ditt og datt). 

 

Så etterhvert, så ble denne jobben, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, veldig slitsom, da. 

 



Selv om jeg bare jobba to vakter i uka der. 

 

(Det var sånn, at jeg ikke orka å gå ut på byen, for eksempel. 

 

Etter å ha jobba bare fra klokka 13 til klokka 19, på en lørdag, på Rimi Bjørndal. 

 

For jeg bytta tirsdagsvakta mi, mot å jobbe seint, på lørdager. 

 

For jeg prøvde å konsentrere meg om studiene mine, ved HiO IU, da. 

 

Så da syntes jeg det ble enklere, hvis jeg jobba torsdager og lørdager. 

 

Enn hvis jeg jobba tirsdager og torsdager, da. 

 

For da kunne jeg liksom konsentrer meg om studiene, i begynnelsen av uka. 

 

Og så konsentrere meg om jobben, i slutten av uka). 

 

Og siden at jeg syntes at samarbeidet, med butikksjef Johan, på Rimi Bjørndal, funka så dårlig. 

 

Så syntes jeg at det var greit, da distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, spurte meg, om jeg kunne jobbe 

noen vakter, som låseansvarlig, på Rimi Langhus, våren 2003. 

 

For det hadde skåret seg helt mellom den nye butikksjefen der, Thomas Bruun, (på den ene siden). 

 

Og assistent Sølvi Berget og resten av de ansatte, på Rimi Langhus, (på den andre siden). 

 

Så Anne-Katrine Skodvin, hu lurte på om jeg kunne jobbe litt, på Rimi Langhus, og være litt 'gem', 

mot de ansatte der, da. 

 

For å liksom roe ned 'ståa', i den butikken, da. 

 

Og det syntes jeg at var greit. 

 

For jeg syntes ikke at den jobben min, på Rimi Bjørndal, virka så trygg, da. 

 

Siden jeg hadde ganske store samarbeidsproblemer, med butikksjef Johan, da. 

 

Så da Thomas Bruun tilbydde meg det, å jobbe som låseansvarlig fast, på Rimi Langhus, på 

fredagsettermiddagene. 

 

Så slo jeg til på det, da. 

 

For da hadde jeg liksom to bein å stå på, innen Rimi, da. 

 

For jeg tenkte at hva hvis jeg fikk sparken, av butikksjef Johan, (som jeg gikk dårlig sammen med), 

på Rimi Bjørndal. 

 

Da må jeg jo ha flyttet ut, fra Rimi-leiligheten min. 

 

For jeg måtte jo jobbe i Rimi, for å få lov, til å bo der. 

 



Siden at husleia der, ble trukket direkte, fra lønnslippen min, da. 

 

Så da tok jeg heller på meg det, å også jobbe en seinvakt, (fra klokken 13 eller 14 til cirka klokken 

21 vel, på fredagene), i uka, på Rimi Langhus. 

 

Sånn at jeg fortsatt hadde den Rimi Langhus-jobben, i tilfelle det skar seg helt, med butikksjef 

Johan, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Så fra våren 2003. 

 

Så jobba jeg som låseansvarlig, på to Rimi-butikker, da. 

 

Nemlig Rimi Bjørndal og Rimi Langhus, da. 

 

Noe som var litt slitsomt. 

 

For da måtte jeg jo huske kodene og sånn, til to Rimi-butikker, i huet, da. 

 

Så jeg ble kanskje litt distre, av det her. 

 

Og en gang, som Magne Winnem, var innom på besøk, i Rimi-leiligheten min. 

 

Og så det, at det i 'rote-skuffen' min, (eller hva man skal kalle den reol-skuffen, der jeg pleide å ha 

lommeboka mi osv., og hvor min fetter Ove en gang stjal noen tiere, som lå løst oppi der), lå 

nøklene til to forskjellige Rimi-butikker. 

 

Da fikk Magne Winnem et slags anfall da, (husker jeg). 

 

Og mente visst at det var noe kriminelt, (eller noe sånt), å jobbe, som låseansvarlig, i to Rimi-

butikker, da. 

 

Så Magne Winnem han er ikke helt stø, vil jeg si. 

 

Han mente også, (noen år før det her, som vel har skrevet om i et tidligere kapittel), at det var galt, å 

jobbe med telefonsalg, når man ikke likte å bli oppringt, av telefonselgere selv, (husker jeg). 

 

(Noe jeg ikke likte da. 

 

Selv om jeg hadde jobbet, med telefonsalg. 

 

Nemlig den ekstrajobben, hos Norsk Idrettshjelp, som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

Altså, må man like noe, for å selge det? 

 

Må man for eksempel like sukkerspinn, for å selge det? 

 

Må man like fisk, for å jobbe i en fiskebutikk? 

 

Må man være vegetarianer, for å legge opp frukta, i Rimi? 

 

Tydeligvis, ifølge Magne Winnem. 

 



Og det er tydeligvis også kriminelt, å jobbe som låseansvarlig, i to Rimi-butikker, da. 

 

Så Magne Winnem, han er sånn, at han tror at helt vanlige ting, er ulovlige, vil jeg si. 

 

Han blander inn noe slags forvirret moralisme, (eller hva man skal kalle det), med lover og regler, 

(vil jeg si). 

 

Så Magne Winnem, han vil jeg advare litt mot igjen. 

 

Han er litt forvirret, vil jeg nesten si, at det virker som. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var også forresten, høsten 2003. 

 

At jeg hadde jobbet så mye, som en slags 'sommer-butikksjef', (da butikksjef Thomas Bruun hadde 

ferie), på Rimi Langhus. 

 

(Det ble mye mer jobbing, enn jeg egentlig trengte å jobbe. 

 

Men jeg var fleksibel da, og ofret en del sommeruker, for jobben, da. 

 

Siden det var 'mangelvare', på sjefer, på Rimi Rimi Langhus, på den her tiden, da). 

 

Så jeg hadde råd til å kjøpe meg både en laptop og en Ipod, (som var ganske dyre, på den her tiden). 

 

Høsten 2003, da. 

 

Da jeg fikk juli og august-lønningene, fra Rimi. 

 

Og høsten 2003, så hadde vi også Linux, som eget fag, ved HiO IU. 

 

Og popstjernen Dag Anders Rougseth, han var jeg igjen på samme gruppe som, på HiO IU, da. 

 

Og vi skulle jobbe hjemme hos meg, med noe Linux-greier, da. 

 

Og Rougseth, han likte en linux-versjon som het 'Red Hat', da. 

 



(Husker jeg). 

 

Og jeg ville ikke drive å tulle, med oppsettet, på min stasjonære PC, da. 

 

For jeg var jo også op på #quiz-show og jeg hadde min egen chattekanal, (nemlig #blablabla). 

 

(Og den stasjonære PC-en min, den var jo også den av et multimedia-anlegg, som jeg hadde, i Rimi-

leiligheten min der). 

 

Så jeg ville ikke tulle for mye, med den stasjonære PC-en, da. 

 

Så jeg installerte istedet Linux, på laptop-en, da. 

 

Og en gang, da Magne Winnem igjen dukka opp, på besøk hos meg, i Rimi-leiligheten min. 

 

Så virka han igjen forvirra da, (vil jeg si). 

 

For han mente da, at det var kriminelt, (mer eller mindre), å installere Linux på en ny laptop, som 

det hadde fulgt med Windows på, da. 

 

Men det er jo bare tull og tøys. 

 

For jeg har jo jobbet på vegne av Microsoft sin produktaktivering, her i Liverpool, seinere. 

 

Og den Windows-lisensen, som følger med en PC. 

 

Den er gyldig selv om man har hatt Linux på PC-en, i en periode. 

 

En sånn Window-lisens, (som følger med, når man kjøper en PC), den betyr at man har _rett_ til å 

ha Windows på en PC. 

 

Den betyr ikke at man har _plikt_ til å ha Windows, på PC-en, liksom. 

 

Så her fremstod igjen Magne Winnem som litt forvirret, vil jeg si. 

 

Selv om han jo jobbet som foreleser, ved IT-akademiet, (på den her tiden), og vel burde ha god 

greie på sånne her ting. 

 

Så når jeg tenker tilbake på den her tida. 

 

Så fremstod Magne Winnem som forvirret ihvertfall tre ganger. 

 

Nemlig da han sa noe sånt som at det var kriminelt å være lei av å bli oppringt av telefonselgere, 

hvis man hadde jobbet med telefonsalg tidligere. 

 

Og da han sa noe sånt som at det var kriminelt å jobbe som låseansvarlig, i to Rimi-butikker, 

samtidig. 

 

Og også da han sa noe sånt som at det var kriminelt, å ha Linux, på en PC, som det hadde fulgt en 

Window-lisens med, når man kjøpte den. 

 

Så Magne Winnem, han er visst sånn, (når jeg tenker tilbake på det). 



 

At han ser spøkelser på høylys dag, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Han ser forbrytelser og kriminelle forhold, i forbindelse med helt dagligdagse ting, (vil jeg si). 

 

Og jeg kan ikke huske det, at Magne Winnem fremstod, som like forvirret, for eksempel det året, 

som vi var russ sammen, på Gjerdes videregående, i Drammen. 

 

(Nemlig skoleåret 1988/89). 

 

Så Magne Winnem, han forandra seg nok, etter at han gifta seg med Elin fra Skarnes, (vil jeg si, at 

det virker som nå, ihvertfall). 

 

Så kanskje han har blitt påvirket av henne, (som jo har vært politiker for KRF, i Oslo, osv.), til å bli 

som en slags mørkemann, (eller hva det heter igjen), som ser synd og fandenskap, over alt, da. 

 

Magne Winnem har kanskje blitt som en slags helvetespredikant, (må man vel nesten kunne si), 

etter at han ble sammen med Elin fra Skarnes, da. 

 

For han slutta jo også å drikke, (huske jeg). 

 

Så dette 'helvetespredikant-greiene', til Magne Winnem, det kan kanskje være litt slitsomt, i 

lengden, da. 

 

For han fremstår jo som litt forvirret, (vil jeg si, nå i ettertid, ihvertfall), når han begynner med det 

her helvetespredikant-greiene sine, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 134: Mer fra HiO IU 

 

Selv om jeg hadde jobbet i mange år som butikksjef og assisterende butikksjef. 

 

Så var det ikke sånn at jeg pleide å være noe leder, for gruppearbeid osv., på HiO IU. 

 

Blant annet popstjernen Dag Anders Rougseth, var vel en mer autoritær type, enn meg. 

 

Og jeg hadde jo liksom noen slags 'sabbatsår', hvor jeg prøvde å komme meg igjen, etter noen tøffe 

år, i Rimi. 

 

Så jeg var litt overarbeidet og utbrent, på den her tida, så det var ikke sånn at jeg liksom ville 

bestemme alt, når vi hadde gruppearbeid, på HiO IU. 

 

Selv om jeg hadde studert datafag tidligere på NHI og også hadde gått datalinja, på Gjerdes 



videregående i Drammen. 

 

Og også hadde vært butikksjef, mm. 

 

Så ble det ikke sånn at jeg var en slags dominant student, ved HiO IU der. 

 

Det var vel heller motsatt, at jeg satt mest hjemme og bare såvidt klarte å komme meg på skolen, de 

dagene, som det var gruppe-møter. (I fag som web-prosjekt, systemutvikling og 

systemadminstrasjon). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Av andre studenter, på bachelor IT, (ved HiO IU), som gikk på det samme årstrinnet, som meg. 

 

Så husker jeg en lav og mørkhåret kar, som het Mikael. 

 

Han spilte basket på Bærums Verk eller Asker Aliens, (eller noe sånt). 

 

Og han jobbet også på McDonalds, (husker jeg). 

 

Og da jeg en gang spurte han, (i kantina, på HiO IU, under noe gruppearbeid vel),  hva Chicken 

McNuggets var laget av. 

 

Så svarte han bare noe sånt som at det vil du ikke vite, (eller noe lignende vagt), av en eller annen 

grunn. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Av andre studenter, som gikk det samme årstrinnet som meg, (på bachelor IT). 

 

Så husker jeg ei tynn og spe jente, (muligens med briller), som het Kristin vel, som var fra 

Groruddalen, (tror jeg). 

 

Dagga, (altså Dag Anders Rougseth), hilste alltid på henne. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men hu var litt sjenert vel, muligens. 

 

Hu sa ihvertfall aldri hei til meg. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også en ganske høy og kraftig kar, med kort, lyst hår. 

 

Han sa en gang at han ville ha alle damer han så, (eller noe sånt). 

 

Og en annen gang så skrøyt han av en foreleser, ved HiO IU, som het Frode Eika Sandnes. 

 

Han sa at Frode Eika Sandnes foreleste på et master-studie, i datakommunikasjon. 

 

Og reagerte på at jeg ikke virka interessert i det studiet, vel. 

 

For jeg syntes at fem års studier ble litt vel mye. 

 

For jeg var jo allerede 32 år gammel, da jeg begynte, ved HiO IU. 

 

Så jeg ville jo da vært 37 år gammel, når jeg var ferdig å studere, hvis jeg skulle tatt en mastergrad. 

 

Og utsiktene så bra ut, for de med bachelor-grad, på den tida, som studiene våre var ment å være 

ferdig, (det vil si i våren 2005). 

 

Så vi på Bacelor IT, vi lå an til å få en jobb med en begynnerlønn på 300 - 600.000, når vi var 

ferdige, med studiene våre. 

 

For det var mangel på ingeniører og IT-folk, i Norge, på den her tida, da. 

 

(Noe jeg fulgte med på, i avisene, da). 

 

Men å studere i fem år, til jeg ble 37 år. 

 

Det ble litt lenge, syntes jeg. 

 

Jeg syntes at tre års pause fra jobblivet, var lenge nok, når jeg var i 30-årene, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var litt nysgjerrig på de studentfestene, (med billig øl osv.), som pleide å være, i kantina, på HiO 

IU, i Cort Adelers gate der. 

 

Men Dag Anders Rougseth, han var ferdig med ungdomstida si, husker jeg at han sa, på den her 

tida. 

 

Så da gadd jeg ikke å dra på de her studentkroene aleine, liksom. 



 

Men Dag Anders Rougseth aka. Dagga, han var ofte på besøk hos meg, i Rimi-leiligheten min, 

(siden jeg hadde PC og bredbånd, osv.), og vi kjøpte ofte hver vår ferdigpizza, som vi spiste der, da. 

 

(For jeg kjøpte meg etterhvert et nytt kjøleskap, (med fryser), og også en hybelkomfyr, som jeg satt 

oppå kjøleskapet, da. 

 

For noen av pengene etter mora mi, må det vel ha vært). 

 

Og Dagga, han var også glad i å spise ute. 

 

Så ihvertfall en gang, så dro han meg med på Maliks, i Ullevållsveien, for å spise burger da, (husker 

jeg). 

 

Og en annen gang, så ville Dagga på restauranten Schrøder, (heter den vel), i Waldemar Thranes 

gate, (ovenfor den Kiwi-butikken, hvor Tom fra 'Tom-gjengen' var butikksjef). 

 

En annen gang igjen, så ville Dagga ta en utepils, på et utested, cirka ovenfor restaurant Schrøder 

der da, (husker jeg). 

 

Og en gang, i en pause fra HiO IU, så dro han Dagga meg med for å spise noe mat, på en kafe, i 

Vika der. 

 

Og han spurte meg da hva jeg syntes om de høye strømprisene, (som før det her hadde pleid å være 

lave, i Norge), husker jeg. 

 

Og da svarte jeg vel ikke så mye. 

 

For strømmen var inkludert, i husleia mi, i Rimi-bygget. 

 

Og sånn var det på Ungbo og. 

 

Så jeg sleit ikke så mye med strømregninger, på den tida jeg bodde i Norge, (for å si det sånn). 

 

I Rimi-bygget så pleide jeg å ha terrassedøra åpen og varmovnen på samtidig, vel. 

 

For å få frisk luft, uten å fryse, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagga han prata også om at han kjente en kar, som jobba som Java-programmerer, i London. 

 

Og Dagga 'babla' også om at han ville at vi to skulle starte vårt eget datakonsulent-firma, etter at 

studiene våre var ferdige. 

 

Dette lot jeg bli hengende litt i lufta. 

 

For en av grunnene, til at jeg begynte å studere. 



 

Det var fordi at Axel, noen år før det her, (mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde, vel). 

 

Hadde spurt meg om jeg ikke kunne få meg en jobb, med 600 - 700.000 i årslønn. 

 

(Mens han var stressa, (eller i sjokk), på grunn av et eller annet, vel). 

 

Og dette tok jeg som en utfordring, (omtrent som da jeg fant ut at jeg ville bli assisterende 

butikksjef eller butikksjef, i Rimi). 

 

Og sa at det kunne jeg vel prøve på. 

 

For jeg hadde vel ikke noen spesielle mål, på den her tida. 

 

(For jeg hadde jo da nettopp klart målet mitt, om å bli butikksjef, liksom). 

 

Men hvorfor Axel spurte om det her, det veit jeg ikke. 

 

Men jeg så ikke for meg det, at jeg kunne få så høy lønn, i Rimi. 

 

(Etter at jeg først ikke ble satt opp i lønn, da jeg begynte som ny butikksjef, på Rimi Kalbakken, i år 

2000. 

 

Enda jeg da gikk fra en liten Rimi-butikk til en stor Rimi-butikk. 

 

Som jeg har skrevet om, tidligere i denne boken). 

 

Men med en bachelor IT-grad, ved siden av at jeg jo hadde jobbet, som butikksjef. 

 

(Og den ledererfaringen, som jeg hadde derfra). 

 

Så så jeg for meg det, at jeg burde ha gode muligheter til å få meg en jobb, som leder, i et datafirma, 

for eksempel. 

 

Så det var også litt dette jeg hadde i bakhodet, da jeg valgte å begynne å studere igjen, etter at jeg 

skjønte at jeg nok aldri kom til å få 600 - 700.000, i årslønn, i Rimi. 

 

(Etter problemene på Rimi Kalbakken, osv). 

 

Og Dagga han hadde jo som et slags motto, at han skulle få seg en bachelor-grad i IT, uten å lære 

seg programmering. 

 

Så jeg forestilte meg vel det, at å jobbe i et datafirma, sammen med Dagga. 

 

Det ville blitt omtrent som da vi to jobbet sammen med det eiendomsmegler-programmet, i faget 

Programutvikling, våren 2003. 

 

Nemlig at jeg satt foran PC-en i ukesvis, og programmerte hele datasystemet. 

 

Mens Dagga hjalp til litt den siste dagen med å levere programmet på HiO IU, osv. 

 

Så jeg var litt redd for at jeg ville ha blitt litt som en slags slave, (for Dagga da), hvis vi to hadde 



begynt å jobbe sammen, etter endt studier. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Vika, (hvor ingeniørhøyskolen lå, i Cort Adelers gate der). 

 

Den bydelen lå like ved Frogner. 

 

Og Frogner igjen lå like ved Homansbyen. 

 

Og Homansbyen lå like ved Bislett. 

 

Og Bislett lå like ved St. Hanshaugen. 

 

Så noen ganger, når jeg skulle hjem, fra HiO IU. 

 

Så var det sånn at jeg like gjerne gikk hjem. 

 

(En gåtur på et drøyt kvarter, vel). 

 

Som at jeg tok 21-bussen, da. 

 

(Som var litt trang og 'svett', vel. 

 

Må man vel si). 

 

Og nå jeg da gikk, hjem fra ingeniørhøyskolen. 

 

Så krysset jeg jo Hegdehaugsveien. 

 

Og Ragnhild fra Sørlandet, hu hadde jo fortalt meg det, (mens vi dansa, må det vel ha vært), på 

Rimi-julebordet, i LO-bygget, på Youngstorget, (et drøyt halvår før jeg begynte å studere, på HiO 

IU), at hu jobba på Rimi Hegdehaugsveien. 

 

(Heter vel den butikken. 

 

En butikk som forresten var en av de første søndagsåpne Rimi-butikkene. 

 

Fra tida før 'Brustad-bua', vel. 

 

Så jeg kjente den butikken ganske bra. 

 

For jeg pleide å handle der noen ganger, på søndagene, på rundt den tida som jeg hadde HiAce-en, 

husker jeg. 

 

Det vil si fra 1996 til 1997, da). 



 

Så en ettermiddag, etter skolen. 

 

Da jeg gikk hjem, til St. Hanshaugen. 

 

Så gikk jeg innom Rimi Hegdehaugsveien der. 

 

Og spurte etter hu Ragnhild fra Sørlandet. 

 

Men hu var ikke på jobb den dagen, da. 

 

Men jeg ba en kar som satt i kassa der, om å hilse henne, fra den tidligere sjefen hennes, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi få se. 

 

PS. 

 

En gang som jeg tok 21-bussen, til HiO IU, (en morgen eller formiddag), forresten. 

 

Så mener jeg at jeg så popstjernen Bertine Zetlitz, sittende på en trendy cafe, på Frogner, fra vinduet 

på 21-bussen, da. 

 

(Hvis jeg ikke så syner, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 135: Enda mer fra HiO IU 

 

Det var også sånn, på HiO IU, at hu 'Vestlandsdama', hu var utsatt for en tragedie, må man vel si. 

 

Hu var ikke på gruppa vår, i Programmerings-fagene lenger. 

 



Men Dagga og jeg, som pleide å henge en del sammen, i gangene, inne på HiO IU der, (de få 

dagene i uka jeg dukka opp der, ihvertfall), vi var fortsatt på hils med hu Vestlandsdama da, selv 

etter at hu hadde slutta på programmerings-gruppa vår, av rimelig uklare grunner, (må man vel si). 

 

Og Dagga pleide 'alltid' å slå av en prat med hu Vestlandsdama da, når vi møtte henne, som oftest i 

en av datasalene, i andre etasje, på ingeniørhøyskolen der. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og det var Dagga, (og ikke jeg), som hadde telefonnummeret, til hu Vestlandsdama, da. 

 

(For det var liksom Dagga som fikk hu Vestlandsdama med på gruppa vår da, i løpet av den første 

tida der, av studiet vårt. 

 

Men hvordan Dagga ble kjent med hu Vestlandsdama, det veit jeg ikke. 

 

Jeg spurte han om det, (når jeg fikk høre det av han, at hu Vestlandsdama skulle være med, på 

gruppa vår), for jeg syntes at hu Vestlandsdama var så fin og sånn, da. 

 

Men Dagga ville ikke svare noe klart angående hvordan han hadde fått med hu Vestlandsdama, på 

gruppa vår, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men det er klart at når jeg tenker på dette igjen nå. 

 

Så kan jo dette muligens ha vært fordi at Dagga jo var en ganske kjent popstjerne, for eksempel. 

 

Og at damer vel ofte synes at det er gjevt, å kjenne popstjerner, da. 

 

Noe sånt). 

 

Men like før studiene våre var ferdige, i andre semester. 

 

(Altså våren 2003). 

 

Så var det et knivdrap i Pilestredet, som jeg leste om i avisene, (husker jeg). 

 

Og han som ble drept, det viste seg å være kameraten til kjæresten, til hu Vestlandsdama, da. 

 

(En kjæreste som hu vel såvidt nevnte, mens vi dreiv på med den første obligatoriske gruppe-

oppgaven, i programmering, høsten 2002. 

 

(For hu nevnte ihvertfall navnet på en mannsperson, da. 

 

Mener jeg å huske, ihvertfall. 

 

Sånn at man skjønte at hu nok var 'opptatt' da, liksom). 

 

Og hu Vestlandsdama 'babla' også en gang om at hu skulle prøve å rekke Vinmonopolet, (husker 

jeg). 

 



Mens vi sleit litt med den nevnte obligatoriske oppgaven, i en av datasalene, i andre etasje, på 

ingeniørhøyskolen der). 

 

Så hu Vestlandsdama, hu dro tilbake til Vestlandet igjen, da. 

 

Før tredje semester. 

 

Og da ble Dagga nedfor, husker jeg. 

 

Jeg husker at han klagde, i tredje semester, på at det var så få fine damer, på HiO IU der. 

 

Så dette knivdrapet, det gikk litt ut over studiene til Dagga og meg, da. 

 

Siden vi ikke helt hadde brutt helt med hu Vestlandsdama, når det gjaldt det sosiale, på skolen, da. 

 

Og vi hadde kanskje et lite håp om at hu ville bli med på gruppa vår igjen, når vi ble litt flinkere, 

(eller noe sånt), da. 

 

Ihvertfall så savnet vi nok det å prate litt med den her fagre skjønnheten fra Vestlandet, (i datasalene 

på HiO IU der), da. 

 

Så dette var jo ikke noe hyggelig. 

 

Så det gikk litt trått med studiene våre, på begynnelsen av tredje semester, (husker jeg). 

 

Og Dagga fikk meg også til å utsette en eksamen, på slutten av det andre semesteret, (husker jeg). 

 

For han ville at vi heller skulle ta den sammen, på begynnelsen av tredje semesteret, (var det vel). 

 

Og lese sammen i sommerferien, da. 

 

Men jeg hørte ikke noe fra Dagga, den sommeren. 

 

Og jeg jobba mye sommeren 2003, som en slags 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus. 

 

Så jeg hadde ikke tid til å studere noe særlig, den sommeren, (vil jeg si). 

 

Men jeg hadde nok klart å tatt den eksamenen, (som muligens var Relasjonsdatabaser vel), våren 

2003. 

 

For jeg hadde jo hatt om relasjonsdatabaser, på NHI, cirka ti år tidligere. 

 

Men Dagga fikk meg til å utsette den eksamenen, da. 

 

Så jeg hadde en ekstra eksamen, våren 2004, husker jeg, på grunn av dette. 

 

Og da gikk den eksamenen, (i Relasjonsdatabaser), veldig dårlig. 

 

(For da fikk jeg ikke tid til å lese, til den eksamenen, husker jeg. 

 

Siden jeg vel hadde tre andre eksamener, (eller noe sånt), iløpet av en uke eller to). 

 



Men jeg stod ihvertfall, for jeg fikk vel karakteren 'E', (den laveste ståkarakteren), i det faget, da. 

 

Men hvis ikke dette knivdrapet hadde skjedd. 

 

Og hvis ikke hu Vestlandsdama, hadde slutta, ved HiO IU. 

 

Så hadde kanskje Dagga og jeg, vært mer 'fulle av liv' liksom, på slutten av andre semester og 

begynnelsen av tredje semester, da. 

 

Men vi kunne nesten ikke være for muntre heller. 

 

Når vårt tidligere gruppemedlem, (Vestlandsdama), hadde måttet avbryte studiene sine, og flytte 

tilbake igjen til Vestlandet, på grunn av et tragisk knivdrap, på kameraten til kjæresten hennes, (var 

det vel), da. 

 

Så dette la jo en demper, på humøret vårt osv., (vil jeg si). 

 

Og hele bachelor IT-årskullet vårt, ble vel mer eller mindre nedfor, av denne tragiske hendelsen. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Siden hu Vestlandsdama vel nesten var som et slags midtpunkt, på bachelor IT-årstrinnet vårt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dag Anders Rougseth aka. Dagga, han var veldig fattet til vanlig, vil jeg si. 

 

Selv om han også kunne være direkte,  hvis det var noe han ikke likte, og komme med en klagende 

kommentar. 

 

Men da vi skulle presentere vårt Web Design-prosjekt, (var det vel), på en stor skjerm, i et avlangt 

klasserom, (som muligens lå i første etasje vel), på ingeniørhøyskolen, i Cort Adelers gate, der. 

 

Så ble Dagga plutselig til en slags 'entertainer', (husker jeg). 

 

Han ble energisk, (noe han vanligvis ikke var), vil jeg si. 

 

Og han virket engasjert i hver minste detalj, (enda han vanligvis virket mer tilbakelent), vil jeg si. 

 

Så Dagga, han nesten spratt rundt, foran lerretet der, og holdt et engasjert foredrag, om 'data-

musikk' og musikk-filer, (var det vel), som var temaet for gruppearbeidet vårt, (sikkert foreslått av 

Dagga), da. 

 

Og da jeg selv holdt et vel mye mindre energisk foredrag om hva Midi-filer var, (eller noe sånt, for 

det var det jeg hadde fått i oppdrag, av gruppe-leder Dagga, å gjøre, på dette prosjektet, nemlig å 

skrive innhold, (om Midi-filer), og ikke drive med web-design), så stirret Vestlandsdama og ei 



annen blond dame, på årskullet vårt, på bachelor IT vel, på meg, på en måte som gjorde meg 

overrasket, (husker jeg). 

 

Som om jeg var så veldig flink, når alt jeg hadde gjort, var å gjøre noe research, (på nettet), om 

Midi-filer, og skrevet en slags artikkel, om dette, da. 

 

Jeg prioriterte å bruke tiden min, på å lære Java. 

 

Og så tok jeg liksom Web Design, på sparket, da. 

 

For jeg hadde jo drevet mye med Basic og Pascal-programmering tidligere. 

 

Så jeg trodde at jeg kunne ta Web Design ganske på sparket, da. 

 

Så jeg printet ut et slags online kompendium, med HTML-kommandoer, og satt dette i en perm, 

(husker jeg). 

 

Sånn at jeg hadde dette, i tilfelle jeg trengte det seinere, da. 

 

For på dette studiet, det var så omfattende, og basert på samarbeid. 

 

Så det ble sånn, at man nesten måtte spesialisere seg da, (husker jeg). 

 

Så selv om jeg vel fikk karakteren 'A', i Web-Prosjekt, det første semesteret, ved HiO IU. 

 

Så hadde jeg nesten ikke drevet noe med web-design, på den her tida, (husker jeg). 

 

Men sånn blir det vel gjerne, når studie-modellen er sånn som den er. 

 

Nemlig at mange av fagene er basert på gruppe-arbeid, (og ikke har individuelle innleveringer eller 

eksamener), da. 

 

Så derfor var vel Daggas plan, om å få seg en bachelor-grad i IT, uten å lære seg programmering, 

ikke helt urealistisk. 

 

(Så det er mulig at Dagga hadde kontakter, som han hadde pratet med dette om. 

 

For Dagga var ganske sikker, på at dette skulle være mulig). 

 

For IT-feltet har så mange kunnskaps-områder. 

 

Så det er vel neppe sånn at alle IT-folk er eksperter på alle kunnskapsområder, innen IT. 

 

Ikke engang på alle de kunnskapene som de har papir på at de har kunnskaper innen, (vil jeg si). 

 

Så denne studiemodellen, den er kanskje litt 'tvilsom', da. 

 

(Kan man vel kanskje si). 

 

Siden den nok fører til at man får en del 'gratis-passasjerer'. 

 

For det er ikke sånn, at mer enn en tredel kanskje, av data-studentene, har noe særlig peiling, på for 



eksempel Java-programmering, vil jeg si. 

 

Ihvertfall var det vel cirka sånn det var på bachelor IT, ved HiO IU, (vil jeg si). 

 

Det var en kar, (med lyst, tilbakegredd hår vel), som gikk rundt og spurte Vestlandsdama, Dagga og 

meg, om hvem som liksom var 'programmerings-guruen', på vår gruppe, husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble jeg pekt på, av Vestlandsdama og Dagga, vel. 

 

Så hver Java-gruppe måtte liksom ha sin egen 'programmerings-guru', da. 

 

Og de var det vel kanskje bare 5-6 stykker av, (muligens inkludert meg selv), på bachelor IT, da. 

 

(Fikk jeg inntrykk av, ihvertfall). 

 

Så da er jo de resterende studentene. 

 

(Nemlig kanskje 30-40 andre studenter). 

 

De er jo da gratispassasjerer, i større eller mindre grad. 

 

(Må man vel si). 

 

Selv om disse da gjør ting som å skrive brukerveiledninger, osv. 

 

Men sånn var det jo også på Gjerdes videregående, husker jeg. 

 

At på tentamen og eksamen, i data. 

 

Så var jeg den eneste som kunne noe særlig Pascal-programmering, da. 

 

Mens Tim Jonassen og Fred Bing liksom var gratispassasjerer, da. 

 

Som skrev brukerveiledningen, osv. 

 

Og da fikk jeg kjeft av klasseforstander Arne Karlsen, fordi at jeg bare satt og programmerte, 

(husker jeg). 

 

Men dette var jo ikke fordi at jeg ikke klarte å lage brukerveiledninger. 

 

Men det var fordi at jeg var den som var best på programmering, (på vår gruppe og muligens i hele 

klassen), da. 

 

Så vi spesialiserte oss, under eksamen. 

 

Men jeg var jo god i omtrent alle fag, på skolen. 

 

Så jeg kunne vel også ha klart å skrive brukerveiledninger, liksom. 

 

Men Arne Karlsen straffet meg, (for kjeft er en slags mild straff, lærte vi om, i et 



organisasjon/ledelse-fag), da. 

 

Siden jeg var god på programmering _også_. 

 

For vi hadde jo vært den samme gruppa, på tentamen også. 

 

Og vi på datalinja, vi kjente hverandres ferdigheter, da. 

 

(Siden vi satt mange timer sammen, nede i datasalen, hver uke). 

 

Så det var vel ikke sånn at jeg dikterte alt som skulle gjøres, på gruppa vår. 

 

For Fred Bing, han var jo en kjempe, som hadde gått på high school, (eller noe sånt), i USA. 

 

Og Tim Jonassen bodde jo i en svær villa, (med mange vakthunder osv.), ute i Hyggen. 

 

Så det var vel mer sånn at jeg var en slags 'programmerings-slave', på gruppa vår, som tilfeldigvis 

var den samme, både på tentamen og eksamen, da. 

 

Og så får jeg på toppen av det hele kjeft, fordi jeg liksom er programmerings-slave. 

 

Nei, klasseforstander Arne Karlsen var en rar skrue, vil jeg si. 

 

Han hadde vel ikke beina på jorda, under den her kjeftinga si, (vil jeg si). 

 

Han rappa jo også en gang en diskett, med et spill, som jeg hadde programmert, på fritiden, i 

datasalen, på Gjerdes videregående der. 

 

Så han hadde kanskje en slags kampanje mot meg. 

 

Det var vanskelig for meg å skjønne hva han egentlig klagde på, når han kjefta fordi at jeg lagde et 

spill, på fritiden, mellom skoleoppgavene. 

 

Og når han klagde på at jeg satt for mye foran skjermen. 

 

Hva var galt med dette liksom? 

 

Nei, det skjønte jeg ikke helt, (må jeg innrømme). 

 

Men samtidig, så var Arne Karlsen en voksen mann, som brukte en aggressiv tone, (må man vel si), 

når han kjeftet. 

 

Så han brukte nok 'skremming', som metode, under undervisningen da, (må man vel si). 

 

Så jeg ble da litt satt ut, og klarte ikke å få meg til å spørre om hva han egentlig klagde på, da. 

 

Siden vedkommende klasseforstander, (Arne Karlsen), var så affektert, da. 

 

Og da er det vanskelig å kommunisere, på en bra måte, vil jeg si. 

 

(For da må man liksom prøve å roe det ned, hvis en person er affektert, vil jeg si. 

 



Og da kommer man jo ikke lenger, når det gjelder kommunikasjonen. 

 

For da må man jo liksom 'holde kjeft', for å prøve å roe det her ned, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 136: Mer fra Rimi Langhus 

 

Jeg fikk en litt spesiell rolle, (ihvertfall i begynnelsen), som låseansvarlig, på Rimi Langhus, da. 

 

Og det var også sånn, at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu hadde dratt meg ut, til Rimi 

Langhus, på en varetelling. 

 

Som hennes assistent der liksom, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Før Thomas Brun ble ny butikksjef der, vel. 

 

(Så den varetellinga må vel ha vært, mens han Jan Ole, var butikksjef der, (på Rimi Langhus). 

 

Han Jan Ole, (som forresten var en ganske svær kar med en lys lugg, som gikk rett ned). 

 

(Og som overtok som butikksjef, på Rimi Langhus, etter meg, sommeren 2002). 

 

Han jobba forresten ikke så lenge, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Bare cirka et halvt år, (eller noe sånt), vil jeg si. 

 

Og jeg er ikke sikker på hva grunnen var, til at han Jan Ole, slutta som butikksjef, på Rimi Langhus, 

etter så kort tid. 

 

Men våren 2003, så var altså Thomas Brun ny butikksjef der da, (på Rimi Langhus). 

 

Og han kunne jeg ikke huske å ha sett før engang. 

 

Selv om jeg har lurt litt på nå, (de siste dagene), om det kan ha vært han, som var butikksjef, på 

Rimi Bjerke, på den samme tida, som jeg butikksjef, på Rimi Kalbakken. 



 

(Nemlig fra høsten år 2000 til våren 2001). 

 

Han som ringte meg en gang, på Rimi Kalbakken, og spurte om vi hadde noen ekstra kasserere å 

låne bort, noen vakter. 

 

(Og som hadde syntes at Luly var et så 'gledespike-aktig' navn, da. 

 

Eller hvilket uttrykk han brukte igjen). 

 

Men det tørr jeg ikke å si sikkert, at det var samme person. 

 

Men jeg har lurt litt på det ihvertfall, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg begynte å jobbe igjen, (som låseansvarlig), på Rimi Langhus, våren 2003. 

 

Så var hadde det ikke engang gått et år, siden jeg hadde slutta å jobbe der, som butikksjef. 

 

(Noe jeg jo gjorde sommeren 2002). 

 

Og iløpet av dette snaue året, så hadde min fetter Øystein Olsen, (fra Son), slutta å jobbe, på Rimi 

Langhus, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Men hva som var grunnen, til at Øystein Olsen, hadde slutta å jobbe, på Rimi Langhus. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg trivdes forresten ikke så bra, med å være assistent, for distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, på 

den varetellinga, på Rimi Langhus, høsten 2002 da, (var det vel). 

 

For hva som var min rolle der, det var litt uklart, da. 

 

Så jeg ble for det meste gående rundt der, og se på, at de andre jobba liksom, da. 

 

Og det trivdes jeg ikke så bra med, da. 

 

For jeg pleide alltid å ha en eller annen arbeidsoppgave, å drive med, den tida som jeg jobba, i 

Rimi, da. 



 

Så å bare gå rundt der, (på Rimi Langhus), og liksom 'svirre', det trivdes jeg ikke med, da. 

 

Så hva grunnen var, til at jeg skulle være med på den Rimi Langhus-varetellinga, det veit jeg ikke. 

 

For jeg ble liksom bare gående rundt der, (med noen papirer), klar til å ta imot ordrer, fra distriktsjef 

Anne-Katrine Skodvin, da. 

 

Og det syntes jeg at ble litt rart da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg begynte å jobbe som låseansvarlig, på Rimi Langhus, våren 2003. 

 

Så var min rolle litt spesiell, (som jeg nevnte i begynnelsen på dette kapittelet). 

 

Og det var jo fordi at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu hadde spurt meg, (en gang som hu var 

innom Rimi Bjørndal, mens jeg jobba, en av min to ukentlige ledervakter der, må det vel ha vært), 

om jeg også kunne jobbe, noen ledervakter, på Rimi Langhus, da. 

 

Siden det liksom hadde brutt ut 'krig' der, mellom butikksjef Thomas Brun, og resten av de ansatte, 

(med assistent Sølvi Berget i spissen), da. 

 

Så jeg skulle liksom bare være litt greit mot de ansatte der osv. da, (sa distriktsjef Anne-Katrine 

Skodvin). 

 

Og det ble jo sånn, at butikksjef Thomas Brun, spurte meg, om jeg kunne jobbe som låseansvarlig 

der fast, på seinvaktene, på fredagene. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og jeg hadde jo problemer med samarbeidet, med butikksjef Johan, (fra Telemark vel), på Rimi 

Bjørndal. 

 

(Som jeg også har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så jeg slo til, da jeg ble tilbudt den vakta, (av butikksjef Thomas Brun), på Rimi Langhus, da. 

 

Og like etter at jeg begynte å jobbe på Rimi Langhus igjen. 

 

Så skulle det være et personalmøte der, da. 

 

Og siden at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde sendt meg dit, for å liksom roe ned 'ståa' der, 

da. 

 

(Siden det liksom var en alvorlig konflikt der, (ifølge Anne-Katrine Skodvin ihvertfall), mellom 

butikksjefen og resten av de ansatte, da). 

 



Så foreslo jeg det, ovenfor butikksjef Thomas Brun. 

 

(I forkant av det personalmøtet). 

 

At jeg kunne skrive et referat, fra det som ble tatt opp, på det personalmøtet, da. 

 

(Som var på Rimi Langhus, våren 2003. 

 

Nede på spiserommet der). 

 

Så jeg skrev notater, til et referat, under det her personalmøtet, da. 

 

Og enten samme dag, eller en av de neste dagene. 

 

Så spurte jeg butikksjef Thomas Brun om det var greit, at jeg førte inn det referatet, på et slags 

tekstbehandlingsprogram, (eller noe sånt), som var på den kontor PC-en der, da. 

 

Og det sa butikksjef Thomas Brun, at var greit, da. 

 

Så jeg renskrev da det referatet, fra det personalmøtet, på den PC-en som stod inne på kontoret, på 

Rimi Langhus der, da. 

 

(Noe som jeg brukte en halvtime, eller noe sånt, på å få ordna, vel). 

 

Og så skrev jeg ut det referatet, i mange eksemplarer, da. 

 

Og la disse arkene nede på spiserommet, da. 

 

Sånn at de som ville ha et referat, som viste hva som hadde blitt sagt, på det personalmøtet, kunne 

få det, da. 

 

For jeg håpet da, at det ville være enklere, å løse de konfliktene, som var der, da. 

 

Siden de som jobba der, da vel fikk kontroll, på situasjonen, siden de da hadde et skriv, som viste 

hva som hadde blitt tatt opp, på det nevnte personalmøtet, da. 

 

En ide jeg kom på. siden distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde bedt meg om å prøve, å liksom 

roe ned den krigen, som foregikk, på Rimi Langhus der, da. 

 

(Mellom butikksjef Thomas Brun, på den ene siden. 

 

Og assistent Sølvi Berget, og resten av de ansatte, på den andre siden, da. 

 

Sånn som jeg skjønte det, på distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ikke så lenge etter at jeg begynte å jobbe, som låseansvarlig, på Rimi Langhus, (våren 2003), så 



husker jeg at jeg jobba en tidligvakt, sammen med butikksjef Thomas Brun der, da. 

 

(Dette kan vel muligens ha vært sommeren 2003, siden jeg jobba en tidligvakt, da. 

 

For jeg jobba jo vanligvis seinvakter, mens jeg studerte). 

 

Jeg husker at jeg dreiv og la opp frukta, mens butikksjef Thomas Brun dreiv og la opp noen 

kjølevarer, (eller noe sånt), ikke så langt unna, (i den trange Rimi-butikken), da. 

 

Og Thomas Brun, han hadde en kjempesvær 'ghetto-blaster', med seg på jobben, på Rimi Langhus 

der, husker jeg. 

 

Som han hørte på en eller annen radiostasjon på, på bortimot full guffe, da. 

 

Og da en ny sang, med bandet Evanescence, som het 'Bring Me To Life', (husker jeg, for den 

sangen, den hadde jeg allerede sett, en par ganger vel, på TV, hjemme i Rimi-leiligheten min), 

dukket opp, på radioen der. 

 

Så satt Thomas Brun på radioen, på 'full guffe' da, husker jeg. 

 

Mens han sa at det var en 'bra sang', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Før butikken åpnet, klokka ni, en morgen, våren eller sommeren 2003, da. 

 

Men bygget som Rimi Langhus lå i. 

 

Det stod jo for det meste tomt, da. 

 

Bak frukta igjen, så lå jo det 'skrot-lageret', som jeg hadde kasta en del skrot fra, sommeren 2001. 

 

Så det er mulig at denne ghetto-blaster-spillinga, (til butikksjef Thomas Brun), på full guffe, ikke 

sjenerte noen naboer, (eller noe sånt), da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og like etter at butikksjef Thomas Brun, (fra Rimi Langhus), ansatte meg, som låseansvarlig, i den 

butikken. 

 

(Våren 2003). 

 

Så ansatte han også en ganske kraftig og middels høy kar, med ganske langt, lyst hår, ved navn 

Espen Sigmund Nornes, som assistent der, (husker jeg). 

 

Men hvor butikksjef Thomas Brun, liksom 'fant' han. 



 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg hadde ikke sett han Espen Sigmund Nornes, som ansatt, i noen Rimi-butikk før, ihvertfall. 

 

Så han hadde kanskje ikke jobba i butikk før, da. 

 

(Hvem vet). 

 

For sommeren etter. 

 

Nemlig sommeren 2004. 

 

Så hadde nemlig både butikksjef Thomas Brun. 

 

Og den neste butikksjefen, (på Rimi Langhus), nemlig Stian Eriksen. 

 

De hadde begge slutta, som butikksjefer, på Rimi Langhus, da. 

 

Så jeg måtte jobbe som en slags 'sommer-butikksjef' igjen, på Rimi Langhus, sommeren 2004, da. 

 

Og da måtte assistent Espen Sigmund Nornes, ha med seg en ansatt, ved navn Dennis, (husker jeg). 

 

For å klare å ha tidlig-ledervaktene, den sommeren, da. 

 

Så assistent Espen Sigmund Nornes. 

 

Han funka ikke så bra, i sin rolle, som Rimi-assistent, da. 

 

(Vil jeg nesten si). 

 

Siden han liksom bare klarte å gjøre halve jobben sin, da. 

 

For han måtte jo ha med seg en annen svær kar, ved navn Dennis. 

 

For å klare å gjøre en leders arbeid, sommeren 2004, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Butikksjef Thomas Brun, han ansatte også ei ung dame, med mørkt hår, fra Kolbotn, (var det vel), 

som assistent, på Rimi Langhus, da. 

 

(Ei som ligna litt på hu Hildegunn, fra Min Bok 4, vel. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 



Like etter at han hadde ansatt, assistent Espen Sigmund Nornes, da. 

 

Men hu 'Hildegunn nummer to', hu begynte ikke å jobbe der likevel, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og hvorfor butikksjef Thomas Brun ønsket å plutselig ansette så mange assistenter, på Rimi 

Langhus, der. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For assistent Sølvi Berget, hu jobba vel der også, på den her tida, vel. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall. 

 

Selv om hu vel muligens var en del sjukmeldt, på den her tida). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han butikksjef Thomas Brun, (fra Rimi Langhus). 

 

Han var forresten veldig glad i noe som het 'The 5 Percent Community', (husker jeg). 

 

Så han prøvde å dra med meg. 

 

(Og vel også hu Hildegunn nummer to, mener jeg å huske). 

 

På møter, på Fornebu, i The 5 Percent Community, da. 

 

Men jeg var ikke interessert i å bli dratt med på noe sånt her opplegg. 

 

Som jeg syntes at virka useriøst, da. 

 

Så da svarte jeg det, (husker jeg), at jeg ikke likte pyramidespill, da. 

 

(For jeg huska det, at faren min, hadde tapt en del tusen, på noe slags pyramidespill, som var 

populært, på begynnelsen av 80-tallet da, var det vel). 

 

Men da sa butikksjef Thomas Brun det, at The 5 Percent Community, ikke var pyramidespill, da. 

 

(Noe jeg hadde fått inntrykk av, etter å ha lest om det her firmaet, i avisene, eller noe sånt, vel). 

 

Men jeg var fortsatt ikke interessert i å bli med, på det her, da. 

 

Selv om Thomas Brun maste på meg, om å bli med, flere måneder seinere også, husker jeg. 

 

(Noe som jeg opplevde som utidig masing, husker jeg. 

 



For jeg var ikke interessert i det her greiene, i det hele tatt, da). 

 

Så jeg ble aldri med på noe 'The 5 Percent Community-greier', da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 137: Mer fra HiO IU 

 

I faget Java-programmering, så hadde vi en foreleser, som het Grønning, (til etternavn), husker jeg. 

 

Og han Grønning, han var en sur gubbe, (vil jeg si). 

 

Jeg husker at en gang, så skulle jeg bli med han opp på kontoret hans, (i cirka fjerde etasje vel, på 

ingeniørhøyskolen der). 

 

For å få tilbake en obligatorisk oppgave, (eller noe sånt). 

 

(Og det samme skulle en annen student, da). 

 

Men jeg husker det, at han Grønning, han reagerte liksom på meg, og ville at jeg skulle gå bak han, 

opp trappene, på HiO IU der, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Noe som jeg syntes at var veldig rart da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tok kanskje litt lett på programmeringsfaget, ved HiO IU. 

 

Og det var fordi at jeg hadde hatt så mye Pascal-programmering, på Gjerdes videregående og NHI, 

tidligere. 

 

Men jeg fant etterhvert ut det. 



 

(På rundt den tida da hu Vestlandsdama, popstjernen Dag Anders Rougseth og meg, jobba med den 

første obligatoriske oppgaven, i programmering). 

 

At Java og objekt-orientert programmering, (som vi lærte om, på HiO IU). 

 

Ikke var det samme, som strukturert programmering og Pascal, som jeg hadde lært, fra før, da. 

 

Så det jeg gjorde, det var at jeg tenkte at jeg kunne jo prøve å få tak i en Java-bok, på norsk. 

 

For jeg var vel fortsatt litt stresset og distre, etter å ha jobbet i flere år, som butikksjef, i Rimi, da. 

 

Så jeg tenkte at det var enklere for meg, å skjønne Java, hvis jeg hadde en lærebok som var på 

norsk, da. 

 

Så jeg fant en Java-bok, på norsk, på Tanum bokhandel da, (må det vel ha vært). 

 

Og den var skrevet av en pakistansk-norsk foreleser, ved universitetet i Bergen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da syntes jeg at det ble enklere, (for meg som ikke var så mye på forelesningene, og sånn), å 

lære meg Java, da. 

 

Siden den boka var på norsk, og den var heller ikke så tjukk, som den engelske boka, som vi hadde, 

i det faget, ved HiO IU, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg merka at jeg hadde litt problemer, med å sette meg ned og drive med programmering, 

hjemme. 

 

(Ihvertfall i begynnelsen). 

 

For jeg var vel så vant med å bruke hjemme-PC-en min, til å chatte, quizze og surfe med, osv. 

 

Og jeg var vel fortsatt litt sliten og deprimert, etter alle problemene, i Rimi, da. 

 

Så en dag, så dro jeg bare med 21-bussen, til HiO IU. 

 

Og så satt jeg meg ned alene, i en av datasalene, (i andre etasje der), da. 

 

(Sånn som jeg hadde pleid å gjøre, både på Gjerdes videregående og NHI). 

 

Og så bare skrev jeg inn en kode-snutt, fra en av lærebøkene jeg hadde, i Java, da. 

 

Og fikk så fikk jeg det programmet til å virke, da. 

 



Og så begynte jeg bare å forandre på den koden, da. 

 

For å få det programmet til å gjøre andre ting, da. 

 

(Og fortsatt fungere, liksom). 

 

Bare for å komme igang, med Java-programmeringa, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men miljøet, ved HiO IU. 

 

Det var så dårlig. 

 

Så da jeg satt meg ned aleine, i den ene datasalen, på ingeniørhøyskolen der. 

 

Så ble jeg med en gang angrepet, (må jeg vel si), av en gjeng pakistanere og andre, som liksom 

'bodde', i de her datasalene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg overhørte at en norsk kar baksnakka meg, (i datasalen ved siden av), fordi at jeg skreiv inn 

noe kode, fra en bok, (eller om det var et ark), da. 

 

Og jeg tror at de her gutta må ha hacket den PC-en jeg satt ved. 

 

For plutselig så forsvant bare all koden, som jeg hadde skrevet inn, på skjermen, da. 

 

(Eller om det var sånn at PC-en plutselig restartet. 

 

Noe sånt. 

 

Like etter at jeg hadde overhørt at de her gutta, i den klikken, hadde baksnakka meg, da). 

 

Så jeg måtte skrive inn all koden på nytt, da. 

 

Men ikke nok med det. 

 

Plutselig så ble hele den datasalen, (som jeg først hadde sittet aleine i vel), liksom 'innvadert', av en 

ganske stor gjeng, med unge pakistaner-gutter, da. 

 

Som studerte ved HiO IU, da. 

 

Og som snakka veldig høyt, seg imellom da, (husker jeg). 

 

Blant så skrøyt de høyt av at han ene pakistaner-gutten hadde flydd F16, i Forsvaret, da, (husker 

jeg). 

 



Så jeg må si at miljøet ved HiO IU, det var veldig dårlig. 

 

Det gikk ikke an å bare sette seg ned, ved en PC der, og regne med å få være i fred, (vil jeg si). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I faget Programmering, (som vi hadde i første semester), så var det ihvertfall to obligatoriske 

oppgaver, (mener jeg å huske). 

 

Og hu Vestlandsdama, hu var bare med på den første av disse obligene, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og han popstjerna Dagga. 

 

Han hadde jo som et slags motto, at han skulle klare å få seg en bachelor-grad i IT, (ved HiO IU), 

uten å lære seg programmering, da. 

 

(Som jeg har nevt tidligere i denne boken). 

 

Så da var det egentlig bare meg igjen, fra den opprinnelige Programmering-gruppa, som kunne lage 

den siste obligen da, i faget Programmering. 

 

Og det jeg gjorde. 

 

Det var at jeg fortsatte å jobbe, med den programmerings-snutten, som jeg hadde skrevet, i 

datasalen, på HiO IU, der. 

 

(Som jeg har skrevet om ovenfor). 

 

Og så utvidet jeg liksom den program-snutten, da. 

 

Og lagde så mye av obligen, som jeg rakk, innen fristen, da. 

 

Og vi hadde vel ikke klart alt, på den første obligen. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg regna vel med at det var greit, at jeg, (og Dagga), ikke ble ferdig med alt, på den andre 

obligen, heller. 

 

Men da begynte Grønning å klage, (husker jeg). 

 

Han ville ikke godkjenne obligen min, (og Dagga sin), da. 

 

For jeg hadde ikke gjort ditt og datt, da. 



 

Så jeg lurer på om Grønning var strengere mot meg, (og Dagga), enn mot de andre studentene. 

 

For jeg måtte liksom ha alt perfekt, for å få godkjent min, (og Dagga sin), oblig, da. 

 

Men jeg huska jo fra NHI, at det var mulig å få godkjent obliger der, uten at alt var perfekt, liksom. 

 

Så jeg lurer på om han Grønning tulla med meg. 

 

For Grønning, han pekte på, at jeg ikke hadde gjort det og det, da. 

 

Og da jeg så kom tilbake, på ingeniørhøyskolen der, noen dager senere. 

 

Og hadde gjort det og det, da. 

 

Så ville han Grønning klage på at noe annet ikke var der, da. 

 

(Nemlig fil-lagring, vel). 

 

Men da, så hadde jeg rukket å komme meg litt mer ajour. 

 

(Siden jeg leverte den siste versjonen av obligen). 

 

For da hadde jeg en annen diskett med meg. 

 

Som jeg hadde såvidt begynt å teste fil-lagring på da, (i tilfelle Grønning ville klage på det, at fil-

lagring ikke var med, på den sist innleverte versjonen, av den obligen, da). 

 

(Og som jeg nettopp hadde fått ferdig, da. 

 

Men som jeg ikke hadde fått sjekket ordentlig for 'bugs' og sånn da, muligens. 

 

Noe sånt). 

 

Så da Grønning klagde på, at jeg, (og Dagga), ikke hadde med fil-lagring, da. 

 

Så ga jeg bare Grønning den andre disketten min, da. 

 

(En diskett som liksom var 'arbeidsdisketten' min, da. 

 

Så etiketten til den disketten, den var det litt klussa på og sånn, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da fikk jeg, (og Dagga), den siste obligen i Programmering godkjent, da. 

 

Men Grønning virka litt motvillig, til å godkjenne min, (og Dagga sin), oblig, da. 

 

(Må jeg vel si). 

 

Av ukjente grunner for meg. 

 



Jeg syntes at det virka som at Grønning liksom prøvde å finne opp grunner, til å ikke godkjenne 

min, (og Dagga sin), oblig, da. 

 

For jeg mener å huske det, at obliger, de behøvde vanligvis ikke være helt perfekte, for å bli 

godkjent, da. 

 

Men jeg syntes at når det gjaldt Grønning, og den siste obligen i faget Programmering, i første 

semester, på bachelor IT, ved HiO IU, høsten 2002. 

 

Så ville han at min, (og Dagga sin), oblig. 

 

Skulle være bortimot perfekt, før han godkjente den, da. 

 

Så jeg må innrømme at jeg mistenker noe slags 'urent trav', (eller noe), fra Grønning her. 

 

Jeg mistenker at han var strengere, mot meg, (og Dagga), enn mot de andre studentene, som også 

hadde faget Programmering, det her semesteret, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 138: London 

 

Sommeren 2003, så tenkte jeg det, at jeg burde prøve å komme meg litt bort, fra Oslo. 

 

For på jobben, på Rimi Bjørndal, så var det slitsomt, (husker jeg). 

 

Det var som at hun Songül, (som jeg jo kjente de to eldre søstrene til, (nemlig Hava og Sema), fra å 

ha jobbet sammen med dem, på Rimi Bjørndal, en 5-6 år, før det her), liksom prøvde å få meg sjalu, 

ved å flørte med assistent Ivan, (husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var også sånn, at faren til hu Songül, dukka opp på Rimi Bjørndal der, og sa hei til meg, da. 

 

Og da forklarte Songül at det var faren hennes, da. 

 



(Og det var vel han som hadde blitt så sint, (ifølge butikksjef Kristian Kvehaugen), den gangen, da 

han og kona hans, skulle vaske butikken. 

 

En lørdag morgen, i 1997, (må det vel ha vært). 

 

Da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

Og ikke var på jobb, før klokka 7.30, siden assistent Irene Ottesen og meg, begynte en halv time 

seinere, på lørdager, siden bussene ikke gikk like tidlig, på lørdagene, da). 

 

Men jeg hadde jo mine prinsipper, om å ikke blande 'business' og 'pleasure'. 

 

Og jeg syntes vel kanskje også at det var nok, at min søster Pia, hadde en farget sønn. 

 

Om ikke jeg også skulle få meg en farget kone, liksom. 

 

Og det var også en rar episode, på Rimi Bjørndal. 

 

Da David Hjort plutselig dukka opp der, i en bil, som samboeren hans Melina kjørte, vel. 

 

For å hente meg, da. 

 

(Uten at dette var noe jeg hadde bedt han om. 

 

Og dette var ikke noe som var avtalt, engang). 

 

Og da spurte Songül meg: 'Er det broren din, eller?', om David Hjort, (husker jeg). 

 

Og David Hjort, hadde jo begynt å bli ganske feit, på den her tida, (for å være ærlig). 

 

(For Melina ga han kanskje for mye mat, eller noe sånt). 

 

Så da ble jeg litt flau, husker jeg. 

 

Men jeg svarte ikke noe, da hu Songül spurte om det her, da. 

 

For jeg prøvde å roe det ned litt, da. 

 

Jeg ønsket ikke å blande jobb og fritid for mye, liksom. 

 

Så derfor holdt jeg bare kjeft, da. 

 

Men jeg husker at jeg spurte David Hjort og Melina, i bilen, om hva de syntes om hu Songül, da. 

 

Bare for å ha noe å snakke om vel. 

 

Og da sa David Hjort at han ikke trodde at Songül var noe for meg, siden hu hadde en annen kultur 

da, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo mitt prinsipp, om å ikke blande 'business' and 'pleasure'. 

 

Så jeg tok ikke den her flørtinga, (eller hva man skal kalle det), fra hu Songül, så nøye. 



 

Men det var sånn at det liksom var en spenning i  luften da, på Rimi Bjørndal. 

 

Nemlig fra sommeren 2002 til like før jul, i år 2003, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så sommeren 2003, så husker jeg det, at jeg hadde lyst til, å komme meg bort litt, da. 

 

For Thomas Brun. 

 

(Butikksjefen fra Rimi Langhus). 

 

Han kunne også finne på det, å dukke opp, på Rimi Bjørndal, (ved stengetid), for å kjøre hu Songül 

hjem da, (mener jeg å huske at det var). 

 

Så det ble litt mye butikksjef Thomas Brun, butikksjef Johan, assistent Ivan og Songül, (sommeren 

2003), da. 

 

Husker jeg at jeg syntes. 

 

Så jeg bestemte meg for å dra på en kort ferie til London da, (husker jeg). 

 

Siden jeg da ikke hadde vært i England, siden 1990. 

 

Og siden jeg også hadde lyst til å komme meg et stykke bort, fra Oslo, da. 

 

(For å liksom klare å puste litt friere, da. 

 

Eller hva man skal kalle det). 

 

Så jeg søkte på hotell-ferie, i London, på Google, da. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Og jeg fant en side hvor jeg kunne bestille rom, på et hotell, i Kensington, som het St. Simeons 

Hotel, (husker jeg). 

 

Og jeg bodde vel der i tre netter, (eller noe sånt vel), mener jeg å huske. 

 

Sommeren 2003, da. 

 

Siden jeg ønsket å komme meg litt bort fra Oslo, da. 

 

For jeg følte det liksom som at jeg nesten ble kvalt da, i Rimi, på den her tiden. 

 

(Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg tok flybussen, (fra Galleri Oslo), til Torp, en dag, sommeren 2003. 

 

For så å ta et Ryan Air-fly, til London, da. 

 

En flyreise som bare tok et par timer, vel. 

 

Og så måtte jeg ta toget, fra Stansted, og inn til London, da. 

 

En togreise på en snau time, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter å ha funnet hotellet, så gikk jeg rundt og kikket litt, i Kensington, (husker jeg). 

 

Dette var om kvelden, og jeg fant et utested, som var ganske fullt av unge voksne folk, og hvor de 

spilte 50 Cent-sangen 'In da Club', (husker jeg). 

 

Men Kensington, det var et rolig sted, så dagen etter så bestemte jeg meg for å prøve å finne noen 

litt mer 'rocka' utesteder, å liksom ta tempen på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så fant jeg en internett-cafe, i Kensington High Street, (mener jeg at det var). 

 

Og der satt det en svenske, ikke så langt unna meg, og pratet høyt i mobilen, (husker jeg). 

 

Jeg sa fra til han svensken, at jeg var norsk, og at jeg skjønte hva han sa, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var også på supermarkedet Marks and Spencers, i Oxford Street, (husker jeg). 

 



Og da jeg satt og spiste noe mat, i en slags kafeteria der, vel. 

 

Så ringte butikksjef Thomas Brun, (fra Rimi Langhus), husker jeg. 

 

For å spørre meg om noe greier, i ferien min, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette Marks and Spencers-supermarkedet, det hadde også en stor avdeling, med jødisk kosher-mat, 

(husker jeg). 

 

Og det var vel første gangen jeg hadde sett det, at et supermarked hadde det. 

 

Og jeg husker også det, at SirSirSir, (en med-op, på #quiz-show). 

 

Han prøvde en gang, (like før den her tida), å dra meg med ut på byen, (i Oslo), for å spise sushi. 

 

Så jeg var litt nysgjerrig på den retten, da. 

 

Så jeg kjøpte meg en sånn sushi-boks. på det Marks and Spencers-supermarkedet da, (husker jeg). 

 

Og jeg klarte vel å spise laksen, (eller noe sånt). 

 

Men det meste som var oppi den boksen, det klarte jeg ikke å spise, da. 

 

Så jeg måtte kaste cirka halvparten av den sushi-en da, (må jeg nok innrømme). 

 

Og jeg har aldri kjøpt sushi igjen, etter det her, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg prøvde også å få kjøpt meg noen klær, mens jeg var i London, (husker jeg). 

 

Og i en Gap-butikk, ved Kensington, så fant jeg meg plutselig stående ved samme kles-stativ, som 

en sheik, husker jeg. 

 

Og det eneste plagget, som jeg fant meg, i London, (sånn som jeg husker det nå, ihvertfall). 

 

Det var en militærfarget grønn t-skjorte. 

 

(Som jeg kjøpte i den nevnte Gap-butikken, vel). 

 

For det plagget var moderne, på den her tida, da. 

 



På grunn av krigen i Irak muligens, så var det vel sånn, at militærfargede klær, liksom var på moten, 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg var og kikka, i en vintage klesbutikk. 

 

(Like etter at jeg hadde kastet den sushi-en). 

 

Og at jeg også var i Hyde Park og så litt igjen. 

 

(For der hadde jeg jo vært tidligere. 

 

Nemlig da jeg var på språkreise, i England, (tre ganger), på 80-tallet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg fant også et stort Sainsbury's supermarked, i Kensington, som var åpent 24 timer i døgnet, (på 

ukedagene). 

 

Og dette supermarkedet hadde til og med sin egen Starbucks kaffebar, (husker jeg). 

 

(Ihvertfall så husker jeg at den hadde det, et par år seinere. 

 

For da bodde jeg noen uker i London. 

 

Etter å ha avbrutt studiene mine, ved University of Sunderland, på begynnelsen av 2005. 

 

Noe jeg tenkte at jeg skulle skrive mer om, i Min Bok 6). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg satt i en drosje, en av de første kveldene, av denne ferien. 

 

Og ba drosjesjåføren om å finne et utested som het Ministry of Sound. 

 

(Som enten David Hjort eller hans kamerat Roger hadde anbefalt, vel. 

 



Noe sånt). 

 

Men det utestedet var stengt, for dette var ganske seint på kvelden, da. 

 

At jeg prøvde å finne et sted, å feste på. 

 

Og David Hjort sin samboer Melina, hu hadde vel anbefalt et utested, som het Hippodrome, ved 

Leicester Square. 

 

(Noe sånt). 

 

Et utested jeg vel fant fram til. 

 

Men det ble ikke til at jeg prøvde å gå inn der. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det hotellet jeg bodde på, i Kensington, det var forresten ikke et stor hotell. 

 

Det var et som lå rimelig anonymt til. 

 

Og som man lett kunne gått forbi, og trodd at var et vanlig hus. 

 

Hvis det hadde vært i år, at jeg skulle ha bestilt London-ferie, fra Norge. 

 

Så hadde jeg nok bare bestilt fra Travelodge, eller en annen hotell-kjede. 

 

Men dette var et uavhengig hotell, da. 

 

Drevet av noen folk, som kanskje var øst-europeisk, eller noe sånt. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det funka helt greit, å bo der. 

 

Det var TV på rommet og et lite kjøleskap, vel. 

 

Og det var ikke sånn, at jeg satt inne, på hotellrommet, hver dag. 

 

Jeg hadde jo ikke PC og internett der, engang. 

 

Så jeg var ute og så meg rundt, i London, under hele denne korte storbyferien, da. 

 

Kun avbrutt av noen timers søvn, på hotellrommet, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 139: Mer fra London 

 

Det er mulig at det bare var to netter, som jeg var i London, på den storbyferien min dit, sommeren 

2003. 

 

Hvis ikke så var det vel tre netter, da. 

 

Noe sånt. 

 

Jeg husker at jeg fant en Tiger Tiger-club, like ved Leicester Square. 

 

(Hvor vel David Hjort sin samboer, Melina, hadde anbefalt meg å gå, for å finne utesteder.  

 

Noe sånt). 

 

Men jeg hadde på meg joggesko, den første kvelden jeg gikk ut, i London. 

 

Så jeg kom ikke inn på Tiger Tiger da, (husker jeg). 

 

For dørvaktene der, (en mann og en dame), sa at man måtte ha på seg lærsko da, (husker jeg). 

 

(Og jeg hadde også med et ganske nytt par lave Doc Martens-sko, til London. 

 

Så jeg kom inn der dagen etter da, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter å ha ikke kommet inn, på Tiger Tiger. 

 

Så gikk jeg videre nedover en gate der. 

 

Og jeg fant en sportspub, hvor de hadde studentkro, (husker jeg). 

 



Så dette var kanskje en fredag, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde jo med meg studentbeviset mitt, fra HiO IU. 

 

Så jeg viste det da, og kom inn på den her studentkroa, da. 

 

(Så det var kanskje ikke så bra kontroll der. 

 

Siden jeg kom inn der med et norsk studentbevis, liksom). 

 

Og der kosta ølen bare en pund, per pint, (husker jeg). 

 

Og det var jo bare cirka en femtedel, av hva ølen pleide å koste, i Norge. 

 

Så da drakk jeg fælt da, (må jeg innrømme). 

 

Og jeg prata såvidt med noen mørkhudete studenter der, (husker jeg), om de syntes at joggeskoene 

mine var kule, osv. 

 

(Eller noe lignende fyllepreik). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det ble også sånn, at en amerikaner, som var innom der. 

 

Han ville ha drikkekonkurranse mot meg, da. 

 

Og da skulle man plassere en pund-mynt, nederst i glasset, da. 

 

(Mente han amerikaneren). 

 

Og den som tapte konkurransen, han måtte betale, for den neste ølen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg drakk som jeg aldri hadde drukket øl før, da. 

 

Og det ble uavgjort, (vil jeg si). 

 

(For jeg hadde jo vært en del ute på byen, (i Oslo), sammen med min halvbror Axel og hans danske 

sjef Peter. 

 

Og de to, de jobbet jo i restaurantbransjen. 

 

Så de var noen ølhunder, da. 

 



Og når man var på byen, sammen med de. 

 

Så skulle man kjøpe hver sin runde, da. 

 

Og Axel og Peter, de drakk jo rimelig fort. 

 

Så jeg fikk etterhvert en del trening, i å drikke øl raskt, da. 

 

Eller, jeg var ikke helt ukjent med det, ihvertfall). 

 

Og det var også en risiko, for at man kunne svelge den mynten, når man drakk øl, på den her måten, 

da. 

 

Så jeg tok det litt rolig, på slutten, av den her drikkekonkurransen, (må jeg innrømme). 

 

For jeg hadde ikke lyst til å havne på sykehus. 

 

Men en pund-mynt i magen, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og før jeg dro fra den her studentkroa. 

 

Så ville han amerikaneren at jeg skulle sitte litt i lag, med han og en amerikansk kamerat av han, da. 

 

Og to amerikanske damer, (var det vel). 

 

I en egen del, av lokalet, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

I en bar, hvor vi satt nesten som en gruppe, da. 

 

(Like før stengetid, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg dro fra den studentkroa. 

 

(For det ble litt kjedeligere der etterhvert, da. 

 

Og det utestedet stengte vel kanskje). 

 

Så husker jeg at jeg i fylla spurte ei jente, i slutten av tenårene, vel. 



 

Som var uteligger, faktisk. 

 

(Og som satt på fortauet, med et teppe over seg, eller noe sånt, vel). 

 

Om det fantes noen utesteder i nærheten, som var lenge oppe, da. 

 

Og hu uteligger-dama, hu mente at et sted som het 'Number 13', var lenge oppe, da. 

 

Og det utestedet, det lå i Gerrard Street da, (husker jeg). 

 

Og jeg holder jo med Everton, så jeg hadde ikke så lyst til å gå inn der, egentlig. 

 

Men når jeg først var i London, så hadde jeg jo lyst til å feste litt, (for å si det sånn). 

 

Så jeg gikk inn der likevel, da. 

 

Siden det vel var det eneste stedet, som var lenge oppe, i nærheten, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og jeg hadde på meg en blå tennisskjorte, med den grønne Gap t-skjorta under, da. 

 

Så jeg så ganske kul ut, vel. 

 

Siden jeg hadde på meg siste mote i t-skjorter, liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så dørvakta der, (en afrikaner vel), han ville bli kjent med meg, (husker jeg). 

 

Og de som jobba der, (det var vel en kvinnelig sjef der, hvis jeg husker det riktig), de dro meg med, 

på noen slags hemmelige møter, som de hadde, før de skulle hive ut folk, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og det var også noen norske damer, (og menn), der. 

 

(Husker jeg). 

 

Og det var noen kommunister, som hadde dratt over til London, for å være med på et slags årsmøte, 

for kommunister, (eller noe sånt), da. 

 

Og disse pratet jeg litt med, da. 

 

(Siden de var fra Norge). 

 

Og jeg var jo så full, etter å ha drukket mye, på den her studentkroa. 

 

(Hvor de hadde så billig øl). 

 

Så jeg var i slag da, (for å si det sånn). 



 

Og prata med masse folk, inne på det her utestedet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han dørvakta, (som jeg ble kjent med). 

 

Han introduserte meg for ei dame fra Island, som dukka opp der da, (husker jeg). 

 

Og hu ville at jeg skulle bli med henne videre, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Men jeg syntes det ble litt rart, at hu skulle dra derfra, med en gang, da. 

 

(Eller hvordan det var, igjen). 

 

Så jeg ble ikke med på det, da. 

 

(Og det er mulig at jeg husker feil. 

 

Og at hu ikke ba meg om å bli med videre. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig). 

 

Og han dørvakta, han skjønte litt norsk. 

 

Så da det dukka opp en annen nordmann der. 

 

Så angrep han dørvakta han, (muntlig da), siden at han prata norsk, med en rar aksent, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han norske karen, han ville også dra meg med, på et annet utested, (eller noe sånt), da. 

 

Men det ble jeg ikke med på, da. 

 

(Husker jeg). 

 

For jeg kjente jo ikke han personen. 

 

Så jeg syntes at det ble litt rart da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var også sånn, at jeg måtte jeg betale for ølen, ved å kjøpe tre av gangen. 

 

For jeg hadde ikke mer cash, og måtte betale med kredittkort, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og kredittkort var det en minimumsgrense for å bruke, da. 

 

Og jeg fikk også kjøpt noen røykpakker, (var det vel). 

 

Og da måtte jeg kjøpe de av vakta, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg måtte også i minibanken etterhvert, husker jeg. 

 

For jeg drakk ganske mye der, da. 

 

Og da spurte jeg to 'bobby-er', (som vel politiet i London, blir kalt). 

 

(En mann og en dame, vel). 

 

Om de visste hvor nærmeste 'cash-point' var, da. 

 

Og det forklarte de meg på en høflig måte da, (mener jeg å huske). 

 

Selv om jeg var drita full, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det hang også mange negre, mellom minibanken og det utestedet, da. 

 

Og de var såkalte 'hustlere', tror jeg at det kalles. 

 

Så de prøvde å lure folk for penger da, (husker jeg). 

 

Og en neger var spesielt frekk da, (må man vel si). 

 

Og stappet plutselig begge hendene sine samtidig nedi bukselommene mine. 

 

For å se hva jeg hadde i dem, da. 

 

Men han rørte ikke baklommene mine. 

 

Hvor jeg hadde lommeboka mi, og sånn, da. 

 

Og jeg var så full, så det var ikke så mye jeg kunne gjøre, med dette, da. 



 

For det var så mange og svære hustler-negre der, da. 

 

Men det var på grunn av dette, at jeg ikke gikk i den minibanken igjen, da. 

 

Når de første pengene jeg hadde tatt ut, tok slutt, da. 

 

For jeg hadde ikke lyst til å møte de her kriminelle negrene igjen, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg møtte også ei dame fra Manchester der, (inne på den nattklubben da), husker jeg. 

 

Og hu prata jeg om musikk med, husker jeg. 

 

Jeg husker at jeg nevnte et band, som heter Proclaimers, (som var kjente, på 80-tallet). 

 

(Som jeg pleide å se på, på Super Channel, da jeg bodde på Bergeråsen. 

 

Og som jeg syntes at så litt snåle ut kanskje, da. 

 

Selv om jeg også syntes at var flinke til å lage musikk, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Men Proclaimers, de var fra Skottland da, og ikke fra Manchester, forklarte hu Manchester-dama. 

 

Og hu Manchester-dama, hu fortalte også det, at Proclaimers de hadde fortsatt konserter og sånn, 

(innimellom ihvertfall), oppe i Skottland der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 140: Enda mer fra London 

 

På det utestedet, (som het Number 13, eller noe sånt), så dukket det plutselig også opp en boms, 

(husker jeg). 

 

Det var en uteligger, (vil jeg tippe på, ihvertfall), som så helt jævlig ut, og som vel sikkert lukta helt 

jævlig også, (tror jeg). 

 

Dette syntes jeg at var litt rart, (husker jeg), siden dette jo var et utested med dørvakt og alt. 

 

Og jeg var der også dagen etter, og da var det en som nettopp hadde kommet ut av fengsel, for drap, 

som satt og festa der, sammen med to kamerater, (husker jeg). 

 

Og det frika meg litt ut, (må jeg vel si). 

 

Så jeg holdt meg litt unna dem, (resten av kvelden), for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det som skjedde, den første kvelden som jeg var der. 

 

Det var at mens jeg satt ved det samme bordet, som hu dama, fra Manchester. 

 

Så ble jeg plutselig dårlig, for jeg hadde drukket så mye, den kvelden. 

 

Så jeg rakk såvidt å løpe ut av nattklubben og ned trappa og ut i Gerrard St., for å spy. 

 

Og akkurat da jeg var ferdig å spy. 

 

Så dukka det opp en arabisk skjønnhet der. 

 

(Eller hvor hun kan ha vært fra). 

 

Hun var veldig pent kledd, og også veldig slank og sexy. 

 

Hun spurte meg om jeg ville ha meg et nummer, (var det vel). 

 

Og jeg ble nesten gal av å se denne slanke og sexy-e kvinnen. 

 

Så jeg klarte ikke å si nei til det. 

 

Var jeg på ferie, så var jeg på ferie, liksom. 

 

Denne unge kvinnen, som var 19-20 år gammel, (eller noe sånt), vel. 

 

Hu dro meg med til en leilighet, i Covent Garden, etter at jeg hadde tatt ut, (og vel også gitt henne 

noen penger, for et nummer da). 

 



(Full som jeg var, må jeg vel si, til mitt forsvar). 

 

Men det som overrasket meg. 

 

Da vi kom inn i leiligheten. 

 

Det var det, at der var det en neger, i begynnelsen av 20-åra, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han satt og så på pornofilmer da, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu dama og han negeren. 

 

(Som bodde i en to-roms leilighet, var det vel, uten seng, (så de hadde bare en madrass på gulvet, 

da). 

 

I cirka fjerde etasje vel, i en ganske moderne bygård, i Covent Garden, da. 

 

Som lå cirka fem-ti minutter å gå, fra Number 13, da). 

 

De klarte å lure meg, til å gå i minibanken igjen, for å ta ut enda mer penger, da. 

 

Og jeg ble sur, fordi at han negeren også var der, og fordi at jeg ikke fikk det nummeret, som jeg 

hadde blitt lovet, da. 

 

Og hu dama, (og vel også han negeren), de røyka noe greier, som jeg ikke er helt sikker på hva var. 

 

(Men det var vel noe slags kokain, tror jeg). 

 

Og jeg ble også budt på å ta et par trekk, da. 

 

Noe jeg gjorde, siden jeg hadde drikki alt for mye, den kvelden, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert så dro han negeren, for å møte noen kamerater, eller noe. 

 

(Etter at han sa 'no penetration', til hu dama, da. 

 

Altså, han ville bare at hu dama bare maks skulle runke meg, da. 

 



Noe sånt). 

 

Og hu dama, hu skulle kjøpe noe mer kokain, (eller noe sånt). 

 

(Etter at vi hadde chatta litt sammen. 

 

Jeg spurte henne om hvorfor hu ikke studerte. 

 

Men da svarte hu ikke noe særlig. 

 

Og jeg spurte henne om hu hadde noe favorittsted, i London. 

 

Og da svarte hu Finsbury Park, var det vel. 

 

Og hu sa også at hu trodde at jeg ville likt meg i Amsterdam, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ga vel de her til sammen hundre pund, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Og han negeren, han sa at jeg kunne få ha en porno-DVD, som het 'Deep Throat', som sikkerhet, for 

de her pengene, da. 

 

Så den tok jeg med meg, på ryggen, når hu dama skulle ut og kjøpe kokain, da. 

 

For hu skyldte meg fortsatt et nummer da, (for å si det sånn). 

 

Og jeg hadde drikki veldig mye, den kvelden da. 

 

Men da vi gikk rundt i Covent Garden der. 

 

(Etter å ha møtte en nabo av henne, som spurte i heisen om hun var 'alright', vel. 

 

Noe hu svarte 'ja' på, mener jeg å huske). 

 

Så skulle hu dama på do. 

 

Eller om det var sånn at vi skulle ha sex på do. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hu dama, hu låste seg inne i en sånn do-bås, inne på et offentlig toalett, da. 

 

Og jeg lurte på hva hu dreiv med der, etterhvert. 

 

Så jeg gikk inn i nabo-båsen, og klatra opp på dolokket, på doen der. 

 

Og hu dama, hu slapp et og et tørk dopapir, ned i do, (før hu skylte de ned), da. 



 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da ble jeg litt irritert, husker jeg. 

 

(Siden hu dama bare tulla med meg, da). 

 

Så jeg prøvde å komme meg inn i den do-båsen, som hu dama var i, da. 

 

Men akkurat da, så dukka det opp ei vaskedame og en kar som var ansatt der, da. 

 

(Som begge var fra Pakistan, eller noe sånt, vel). 

 

Og de sa at de hadde sett meg, da jeg stod oppå den doen, (eller noe sånt). 

 

Og da forklarte jeg det, at jeg hadde møtt hu dama, på byen, da. 

 

Og at hu ikke ville komme ut, da. 

 

Men etterhvert så bare dro jeg derfra. 

 

Etter å ha venta litt utafor. 

 

Men jeg så bare at hu vaskedama stakk huet ut, da. 

 

Så da bare dro jeg tilbake i retning av Oxford Street, (eller noe sånt), må det vel ha vært. 

 

Og etter det, så så jeg ikke noe mer, til hu hora, da. 

 

Men den porno-DVD-en, den ligger sammen med tingene mine fra Heimevernet osv., hos City Self-

Storage, i Oslo, da. 

 

(Hvis ingen har tulla med de tingene, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dagen etter, så dro jeg på Tiger Tiger igjen, da. 

 

Og da kom jeg inn. 

 

Siden jeg hadde på meg et par ganske nye Doc Martens sko, da. 

 

Men jeg syntes det var kjedelig der, så jeg dro igjen nesten med en gang, da. 

 

(Etter å ha drukket en flaske Budweiser da, var det vel). 

 

Og på Number 13, så husker jeg at han dørvakta sa det, til noen andre som jobba der, at jeg så litt 

mer 'Norwegian' ut, den kvelden, da. 



 

Siden jeg hadde på meg en hvit Marlboro tennisskjorte da, (var det vel). 

 

Og det var også en svær brite der, (med pondus), i 30-40-årene vel, (og med mørk dress), husker 

jeg. 

 

(En typisk britisk kar, vel). 

 

Og han spurte meg om jeg likte 'brown' or 'pink', (husker jeg). 

 

Og jeg var ikke helt sikker på om jeg skjønte hva han mente. 

 

Men jeg trodde først at han bare mente fargene, da. 

 

Og da svarte jeg 'brown'. 

 

(Siden jeg tenkte at rosa var jentefarge, da). 

 

Men så lurte jeg på om han kanskje mente to-ern, eller fitta, på damene liksom, da. 

 

(At han mente at to-ern var brown og fitta var pink. 

 

Eller noe sånt). 

 

Så da forrandret jeg svaret mitt til pink, da. 

 

Men jeg er fortsatt ikke sikker på hva han briten egentlig mente. 

 

(Må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 141: Kvelde 

 

Noen dager etter at jeg kom hjem fra London. 

 

(Og fortsatt i sommerferien min, sommeren 2003, da). 

 



Så ville broren min Axel ha meg med ned til Kvelde, for å besøke onkel Martin og dem, (husker 

jeg). 

 

Jeg hadde i mellomtiden avskiltet Sierra-en. 

 

(Siden den bilen egentlig var et vrak, da. 

 

For det var jo 'alltid' noe feil med den. 

 

Så jeg hadde ikke råd til å ha den bilen, som student, da. 

 

Så jeg parkerte den, på en gratis parkeringsplass, ved Gamle Aker kirke der. 

 

Hvor jeg kjørte den, uten clutch-wire, (for den røyk jo i Sinsenkrysset, den gangen som Axel og jeg 

skulle besøke bestemor Ingeborg, i Nevlunghavn, høsten 2002), etter at parkeringsbeviset mitt, (i 

Rimi-byggets bakgård, som var utvidet, på den her tiden, siden Waldemar Thranes gate 3 ganske 

nylig hadde blitt revet, av Dokken AS, som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel), nok hadde 

løpt ut. 

 

For jeg hadde ikke råd til å betale 500-600 i måneden for parkeringsbevis, enda mer for forsikring, 

og også cirka like mye for bensin, og sikkert en liten formue, til EU-kontroll og reperasjoner. 

 

Som student. 

 

Siden det alltid var noe galt med den bilen, da. 

 

Men jeg syntes at den bilen var litt artig. 

 

Nesten som en veteranbil. 

 

Da Sierra-en var på EU-reparasjon, sommeren 2000, så sa en kar, som jobba på et verksted, på 

Rommen. 

 

At den bilen var 'kongebilen'. 

 

Så jeg ville ikke vrake bilen, da. 

 

Av sentimentale grunner, liksom. 

 

Siden den så litt rå ut, siden den var svart metallic, og hadde ganske nye støtfangere osv., (så 

karosseriet hadde litt høyde, over bakken, liksom). 

 

Men det var såvidt at den bilen hadde passert en EU-kontroll, hos NAF i Sandvika, sommeren 2000. 

 

På grunn av 'rust på bærende konstruksjoner', som en vestlending der, (var det vel), førte opp på et 

skjema, da. 

 

Så det var såvidt at jeg fikk Sierra-en gjennom EU-kontroll, sommeren/høsten år 2000. 

 

Og jeg hadde ikke råd til, (som student), å bruke mange tusen på den bilen igjen, på den neste EU-

kontrollen, i år 2002, da. 

 



Da ville jeg ha måttet spise nudler til middag hver dag, tror jeg, (for å si det sånn). 

 

Og det hadde jeg ikke så lyst til, da. 

 

Så derfor så bare parkerte jeg den såkalte kongebilen, på en gratis parkeringsplass, ved Gamle Aker 

kirke der, da. 

 

Og da våren kom, år 2003, (må det vel ha vært), så ble den bilen tauet inn, av kommunen, (var det 

vel), på grunn av at de skulle feie der, eller noe sånt, da. 

 

Og det var egentlig like greit. 

 

For den bilen, den var det jo så mye problemer med. 

 

Så den bilen var egentlig ikke noe å spare på da, for å si det sånn. 

 

Ihvertfall ikke hvis man tenkte økonomisk. 

 

Det ville nok være smartere av meg uansett, å kjøpe meg en ny bil, når jeg fikk meg en ny jobb, 

(som for eksempel IT-sjef med 500-600.000 i årslønn, som jeg så for meg, etter å ha gått tre år, på 

bachelor IT, ved ingeniørhøyskolen), istedet for å bruke fler tusen på den bilen, som egentlig var et 

vrak, med stygge bakseter, og masse bulker i karosseriet, osv. 

 

Og den bilen hadde vel allerede kosta meg mellom 50.000 og 100.000, bare i verkstedregninger. 

 

Så den bilen var et utgiftsluk, da. 

 

Og de kriminelle i området, de brøyt seg 'alltid' inn i den bilen, da. 

 

Og IF forsikring, de hadde jo nesten kondemnert den bilen, i 1998, da jeg fikk en ny bulk i 

karosseriet, etter at Dokken AS, hadde skadet bilen min, under rivingen, (som en anonym person 

ringte og tipset meg om). 

 

Og grunnen til at den bilen nesten ble kondemnert, i 1998. 

 

Det var fordi at listeprisen da bare lå på rundt 15-20.000 vel. 

 

Og at det var så mye bulker og sånn, på den bilen. 

 

Så det ville vært galskap av meg nesten, å dra den bilen gjennom enda en ny EU-kontroll, som 

student, (vil jeg si). 

 

For jeg hadde liksom brukt nok penger på den bilen da, (for å si det sånn). 

 

Dette var jo en 1986-modell. 

 

Så den bilen var et 16 år gammelt vrak, i 2002 da, (må man vel si). 

 

(Den bilen hadde jo vært gjennom ulykker, osv. 

 

Så det var nok dumt av meg å kjøpe den bilen, høsten 1998. 

 



Da jeg ble butikksjef. 

 

Men jeg var så overarbeida, på den tida. 

 

Så jeg orka ikke å bruke så mye tid, på å finne meg en bil, da. 

 

Så jeg slo til på den første og beste, liksom. 

 

Og jeg syntes også at den bilen så kul ut, da. 

 

Siden den var svart metallic osv., da). 

 

Og jeg hadde råd til å ha den bilen, som en ganske bra betalt butikksjef. 

 

Men jeg måtte nok ha gått ned en del i levestandard, hvis jeg skulle fortsatt å ha den bilen, som 

student. 

 

Og det ønsket jeg ikke, da. 

 

For jeg var litt deprimert, siden jeg jo hadde sluttet som butikksjef, som jo på en måte er en 

statusjobb. 

 

Så jeg var litt flau over at jeg ikke var butikksjef lenger, da. 

 

Og brukte derfor en del penger på trøstespising, osv. 

 

Det vil si ferdigmat, iskrem og snacks og sånn. 

 

Som det gikk mye av da, på den her tida. 

 

Ved siden av kyllingfilet, som jeg pleide å steike i en hybelkonfyr. 

 

(Og jeg ble jo også mobbet, på grunn av klærna mine, på HiO IU. 

 

Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel. 

 

Så jeg brukte også mye tid og penger, på den her tida, på å prøve å finne kule klær, i de forskjellige 

klesbutikkene, i Oslo sentrum, da). 

 

Så den bilen, den har jeg ikke sett, siden jeg parkerte den, ved Gamle Aker kirke, høsten 2002, da. 

 

Selv om jeg vel gikk og sjekka, et par-tre ganger, om den fortsatt stod der. 

 

Men jeg orka ikke å gå til ved Gamle Aker kirke der. 

 

(En gåtur på fem minutter, kanskje). 

 

Hver dag liksom. 

 

For å sjekke om jeg hadde fått en 'taue-advarsel', fra kommunen, på bilen. 

 

For jeg var så fokusert, på studier osv. da, på den her tiden. 



 

Så Sierra-en, den gikk litt i glemmeboka, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Jeg var ikke så besatt av den bilen, at jeg gikk og sjekka, at den stod på det samme stedet, hver dag, 

liksom). 

 

Så Axel og jeg, vi måtte ta toget, ned til Larvik, da. 

 

Og vi ble henta, av onkel Martin, (som vel muligens kjørte tante Ellen sin hvite bil, (av et eller 

annet slag), som også var et 'vrak' vel, (og som stod parkert ved gården til onkel Martin sin samboer 

Grete da, på den her tiden)), på togstasjonen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På veien fra togstasjonen og til Kvelde, så begynte onkel Martin og/eller Axel, å 'bable' om at vi 

måtte bade i Farris. 

 

(For Løvås gård, (gården til onkel Martin sin samboer Grete), den lå jo bare noen hundre meter 

unna Farrisvannet). 

 

Jeg forklarte det, at jeg ikke hadde med meg badetøy, da. 

 

Og da kjørte onkel Martin innom det da ganske nybygde Nordbyen kjøpesenter, i Larvik. 

 

(Som hadde blitt bygget der Nanset Marked lå tidligere. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Jeg var jo nøye, når det gjaldt klær, på grunn av det 'kles-presset', (må man vel kalle det), som var 

ved HiO IU. 

 

(Og som jeg ikke var så vant med, fra kolleger, i Rimi). 

 

Så jeg fant ikke noen badeshorts jeg likte, i sportsbutikken der. 

 

Selv om Axel fant en rød badeshorts, (eller noe sånt), vel. 

 

Men det som var rart, (vil jeg si, som tidligere butikksjef). 

 

Det var at det stod to folk, i disken der. 

 

Og ei dame dreiv tilfeldigvis og spurte han sjefen i kassa, noen spørsmål, om hvordan hu skulle 

pakke ned en blå Champion badeshorts. 

 

(Enda det vel fortsatt var noen uker igjen av sommeren). 

 



Og den shortsen, den var tilfeldigvis i min størrelse, da. 

 

Og den var tilfeldigvis den eneste badeshortsen, som jeg likte, som de hadde, i den butikken, da. 

 

Så det ble til at jeg spurte om jeg kunne få kjøpe den shortsen, da. 

 

Selv om jeg syntes at hele den 'badeshorts-settingen', (når det gjaldt den bablinga om å bade i Farris, 

og også de tilfeldighetene rundt den Champion-shortsen), var litt spesiell, (for å si det sånn). 

 

(Jeg mener å huske at jeg begynte å lure litt, ihvertfall. 

 

Som tidligere butikksjef, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 142: Mer fra Kvelde 

 

Grete og Martin, de hadde jo tre døtre og en sønn, tilsammen. 

 

Gretes unger, det var Andrea, Isa og Risto. 

 

Og Andrea, som er eldst, hu ble konfirmert, våren 2005, (mener jeg å huske). 

 

Så hu var vel i 12-13 års alderen, denne sommeren, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Det samme var vel også onkel Martin sin datter Liv Kristin Sundheim. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og hvem som er eldst av Andrea sine yngre søsken, Isa og Risto, det veit jeg ikke. 

 

Men disse to er vel 2-3 år yngre, enn Andrea, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg husker at de her 'bade-nymfene', (nemlig Andrea, Isa og Liv Kristin), de beundret Axel og 



meg, da vi badet, i Farris, på denne ferien. 

 

(De kommenterte om at vi var slanke og muskuløse da, (eller noe sånt). 

 

Mens oss søskenbarna, var på en flytebrygge, i Farris der. 

 

Etter at jeg hadde kjørt hele gjengen, (den snaue kilometer vel), til badeplassen, (fra gården Løvås), 

i tante Ellen sin gamle bil. 

 

Etter at Grete og/eller onkel Martin, hadde fått overtalt meg, til å kjøre ned dit. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Og at Axel så bra ut, det var vel nærmest en selvfølge, for han hadde trent karate og vekter, siden 

han gikk på barneskolen. 

 

Mens jeg selv hadde pleid å ha litt mage, (ihvertfall etter militæret). 

 

Men denne sommeren, (sommeren 2003), så hadde jeg klart å løpe bort 'ølmagen' min, på Sats, da. 

 

Så jeg mener å huske det, at de her kusinene og ste-kusinene, til Axel og meg, kommenterte om, 

hvor fine de eldre fetterne deres så ut, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Selv om det jo var snakk om en stor aldersforskjell her, mellom oss søskenbarna. 

 

Siden jeg jo fylte 33 år, denne sommeren. 

 

Mens mine ste-søskenbarn Isa og Risto, vel var i 9-10 års-alderen, kanskje. 

 

(Noe sånt). 

 

Og grunnen til dette er mye at min mor, Karen, var eldst i sin søskenflokk. 

 

Mens onkel Martin nærmest var en attpåklatt, vel. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker det, at Axel og jeg, var i Kvelde to ganger, denne sommeren. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og begge gangene, så ble jeg sendt til Stavern, (av onkel Martin og/eller Grete), som sjåfør, i tante 

Ellen, (som på den her tiden fortsatt bodde i Sveits), sitt hvite 'vrak', av en bil, (som var norsk-

registrert), da. 

 

(Med varierende antall søskenbarn, i bilen, da). 



 

Den første turen til Stavern, den var med full bil, (husker jeg). 

 

Jeg kjørte, og Axel må vel ha sittet i passasjersetet. 

 

Mens Andrea, Isa, Risto og Liv Kristin satt i baksetet, da. 

 

Og da vi kom fram, til Stavern, så måtte Risto krype inn i bilen, (gjennom en dør bak på bilen, som 

vel muligens var en japansk 'versjon' av en Volvo 240, eller noe sånt), for å få låst bilen, da. 

 

(For jeg ville ikke ha bilen stående ulåst, i Stavern sentrum). 

 

For det var noe feil med dørene, (eller noe sånt), sånn at man ikke kunne låse bilen, på vanlig måte, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten litt dramatikk, i Stavern sentrum, like etter at Axel, Andrea, Isa, Risto, Liv Kristin 

og meg, hadde dukka opp der. 

 

Det var en eller to pakistanske tenåringsgutter, som nesten skulle ha slåsskamp, mot oss 

søskenbarna da, (virka det litt som for meg, ihvertfall). 

 

Og dette var samtidig med at jeg fikk Risto, til å låse bilen, da. 

 

For situasjonen var så kaotisk der, da. 

 

(I Stavern sentrum). 

 

Akkurat da vi kom fram dit. 

 

Så jeg prøvde bare å få litt kontroll på situasjonen, da. 

 

Og også å roe ned situasjonen litt. 

 

Ved å få Risto til å låse bilen, da. 

 

For da visste jeg ihvertfall at bilen var låst da, (for å si det sånn). 

 

Selv om jeg nok muligens var den eneste som brydde meg om akkurat dette. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Men bilen, den var liksom mitt ansvar da, siden jeg var den eneste som hadde lappen, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Etter det her, så gikk vi og så litt rundt i Stavern. 

 

Før vi kjørte tilbake igjen til Kvelde, da. 

 

Etter muligens å ha kjørt innom bestemor Ingeborg, i Nevlunghavn, på hjemveien. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det besøket, til Axel og meg, på Løvås gård, etter London-turen min. 

 

Det var muligens fordi at Risto hadde ønsket det. 

 

Mener jeg å huske at Grete forklarte, mens vi var på Løvås der. 

 

Og Risto, han hadde pakket inn en 0.33 liter Ringnes-ølflaske hver, til Axel og meg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og Risto hadde også fått seg et par røde Doc Martens-sko, av samme modell, som jeg pleide å 

bruke, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

(Nemlig modell 10). 

 

Det vil si lave Doc Martens-sko, da. 

 

(Selv om jeg bare gikk med svarte Doc Martens-sko da, (på jobben osv., som jeg har skrevet om, i 

Min Bok 4), for å nevne det). 

 

Og da fikk jeg nesten bakoversveis, husker jeg. 

 

Da Risto, (som fortsatt var en gutt, må man vel si), viste Axel og meg sine røde Doc Martens-sko, 

da. 

 

For da syntes jeg at dette ble litt dumt, (husker jeg). 

 

Siden Risto vel kopierte meg, (må man vel si), og liksom skulle gå med samme type sko, som meg, 

da. 

 

(Selv om skoene til Risto var i en annen farge, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og jeg husker også det, at Axel og meg, (og vel også Risto, hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Vi gikk sammen i Stavern, under Stavernfestivalen, sommeren 2003. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

For jeg husker at jeg spurte en gutt, nede ved det diskoteket, (ved en marina der vel), som Pia og 

meg hadde vært på. 

 

(Sommeren 1988, eller noe sånt, (som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Mens vi besøkte bestemor Ingeborg, som da bodde i Stavern. 

 

Da Pia fikk herpes, (noe hu seinere har fortalt meg), etter å ha gått en tur, med en kar hu traff inne 

på diskoteket der, da. 

 

Og mens Pia var ute og fikk seg munn-herpes, (heter det vel muligens). 

 

Så dukka Ole Kristian Skjellsbekk, (fra Bergeråsen), opp, inne på diskoteket der da, (husker jeg). 

 

Og fortalte at han, (og noen kamerater vel), hadde vært med båt, langs kysten, sørover, da. 

 

Og han skrøyt også av at det var så fine damer, i Kragerø, (mener jeg å huske)). 

 

Og han gutten, (som jobba som hjelpegutt, på en marina eller et gatekjøkken, (eller noe sånt), som 

lå i det samme bygget, som det 'herpes-diskoteket', til Pia, da). 

 

Han fortalte at Stavernfestivalen holdt til borte ved kirken der, da. 

 

(For Briskeby skulle spille, var det vel. 

 

Noe sånt. 

 

Så jeg var litt nysgjerrig da, på den her festivalen, som var ganske ny, på den her tiden, vel). 

 

Og jeg hadde jo bodd like utafor Stavern, (i Brunlanes), som guttunge. 

 

Og også bodd en del år i Østre Halsen og i Larvik sentrum. 

 

Så jeg syntes vel at jeg kunne prate til han Stavern-gutten, da. 

 

Siden jeg nesten var fra Larvik selv da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg spurte han gutten om hvor Stavernfestivalen var. 

 



Så var ikke Risto i lag, med Axel og meg. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så det er mulig at Stavernfestivalen, var tidligere, denne sommeren. 

 

(Altså før jeg dro til London). 

 

Og at Axel, Risto og jeg, bare gikk rundt i Stavern der. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Det er mulig. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på et besøk, i Kvelde, sommeren 2003. 

 

Så fikk jeg onkel Martin til å kjøre innom på en Rimi-butikk, (eller om det var en Rema), i Larvik, 

(etter at han hadde hentet Axel og meg, på togstasjonen). 

 

(Der hvor Torstrand Marked tidligere lå, vel). 

 

For å kjøpe noen Pizza Grandiosa-er, (eller noe sånt), vel. 

 

Og da lo noen unge damer av oss, da vi gikk ut av bilen, på parkeringsplassen, utafor tidligere 

Torstrand Marked der da, (husker jeg). 

 

For den bilen, (som vel var en stasjonsvogn), til tante Ellen. 

 

Den var så full av rot, da. 

 

Og onkel Martin ser veldig shabby og uvasket ut da, (må man vel si). 

 

Så vi så nok ut som Beverly Hillbillies, (tror jeg). 

 

I en enda verre utgave. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hva Axel synes er så gjevt, med å besøke onkel Martin. 

 

Det vet jeg ikke. 

 

Jeg ble ihvertfall flau, husker jeg. 

 



Og mora mi kunne også gjøre meg flau, (på en lignende måte), noen ganger, (husker jeg). 

 

Hu gikk jo med en grein, i håret, en gang, (for eksempel), i Tønsberg, på midten av 80-tallet. 

 

Da Pia og meg besøkte henne der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på den gården, (Løvås), så hadde Grete Ingebrigtsen så god kontroll, på mat-laginga. 

 

Så de 3-4 pizzaene, som jeg kjøpte, på tidligere Torstrand Marked der. 

 

De fikk jeg ikke spist opp da, (under besøket mitt der). 

 

For Martin og Grete, de må ha vært ganske dominerende, (tror jeg). 

 

Eller ihvertfall, så var jeg ikke som hjemme der, da. 

 

For da hadde jeg nok spist opp mesteparten av de her pizzaene, under det besøket mitt der, (vil jeg 

nok tippe på). 

 

Og det klarte jeg nok ikke å få til. 

 

For jeg husker at Andrea syntes at det var så gjevt, at jeg hadde kjøpt med så mange ferdigpizzaer 

da, (som jeg ikke fikk spist opp), husker jeg. 

 

For hu nevnte vel det, da Axel og, jeg skulle dra tilbake, til Oslo, igjen. 

 

Men under det neste besøket mitt der, så droppa jeg vel det, å kjøpe så mange ferdigpizzaer, osv. 

 

For jeg hadde liksom ikke noe jeg skulle ha sagt der uansett, da. 

 

Så de pizzaene, de ville jeg ikke klart å fått spist opp likevel, liksom. 

 

(Ihvertfall så klarte jeg ikke å få organisert det, under det besøket mitt der, hvor jeg kjøpte med 4-5 

ferdigpizzaer, eller noe sånt. 

 

Så selv om jeg var 33 år gammel, og hadde jobbet som butikksjef, og var i Heimevernet, osv. 

 

Så ble jeg ikke behandla med noe særlig respekt, på gården der, syntes jeg. 

 

Jeg ble vel behandla mer som om jeg var på alder med Andrea, Isa, Liv Kristin og Risto. 

 

Som var i alderen 9 til 13 år, vel. 

 

Så Martins og Grete, de hadde kanskje problemer med å skjønne det. 

 

At selv om jeg var en generasjon yngre enn dem. 



 

Siden de var min onkel og fille-tante, (eller hva man skal kalle Grete). 

 

Så var jeg samtidig i 30-årene, og likte ikke å bli behandlet som en unge, liksom. 

 

Så det kræsja litt da, når jeg var på besøk der. 

 

For jeg fikk ikke lov til å lage ferdigpizzaene mine der, når jeg ønsket det. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så jeg måtte liksom innordne meg der, da. 

 

Og på kvelden, etter at ungene til Grete og Martin hadde lagt seg. 

 

Så var det fortsatt ikke sånn at jeg liksom bare kunne gå å sette på en pizza. 

 

Det var liksom ikke så uanstrengt der, da. 

 

Og fryseren, den lå i andre etasje, i hovedbygget, som Martin jobba med å pusse opp. 

 

For det hadde vært i veldig dårlig stand, da de flytta inn der. 

 

Og ungene, (og Martin og Grete), de sov jo i andre etasje, (der hvor fryseren stod). 

 

Mens Axel og jeg, vi sov i en uisolert hytte, som Grete vel hadde bygget. 

 

Så fryseren, den stod sånn til, at det ikke ble sånn, at jeg bare kunne lage meg en pizza, når jeg fikk 

lyst til det, da 

 

Og det var vel heller ikke sånn, at Grete og Martin spurte meg, om kvelden, om jeg ville at de skulle 

sette på en pizza, for meg. 

 

Så de var kanskje ikke så flinke med gjester der da, på den gården. 

 

Siden alle pizzaene jeg kjøpte, ble liggende mer eller mindre uspiste da, under hele besøket mitt der. 

 

Hvis det hadde vært noen kamerater jeg hadde besøkt, så hadde nok ikke de pizzaene overlevd dette 

helgebesøket mitt, (eller om vi var der midt i uka), for å si det sånn. 

 

Så å besøke Martin og Grete, det var ikke som å besøke noen venner, da. 

 

Men jeg havna liksom midt mellom to generasjoner, da. 

 

Nemlig onkelen min og Grete, som var cirka 15 år eldre enn meg. 

 

Og ungene deres, som var cirka 20 år yngre enn meg, da. 

 

Så hva vi skulle på Løvås der, 'hele tiden', i årene etter at mora vår døde, (Pia, Axel og meg). 

 

Det kan være litt vanskelig å forstå, kanskje. 

 



Men hverken Pia, Axel eller meg, hadde noen hytte, for eksempel. 

 

Så Løvås ble nesten som hytta vår, da. 

 

Siden vi ble invitert dit, 'hele tiden', etter at mora vår døde, da. 

 

Men jeg var ikke som hjemme der, husker jeg. 

 

Siden jeg ikke fikk spist opp pizzaene jeg kjøpte, osv. 

 

Så hvis jeg selv hadde hatt en hytte, (eller et landsted), så hadde jeg nok heller dratt dit, (enn å dratt 

til Løvås), for å si det sånn. 

 

Men jeg hadde jo ikke noen hytte. 

 

Og det er litt digg, å komme seg bort fra Oslo noen ganger og, når man bor i Oslo sentrum. 

 

Men de gangene jeg dro ned til Løvås, (mens jeg bodde i Oslo), så var det fordi at noen, (altså enten 

Pia eller Axel), dro meg med ned dit, da. 

 

Jeg dro et par ganger på besøk, til bestemor Ingeborg, (en gang alene og en gang sammen med 

Axel), iløpet av disse årene, rett etter at mora vår døde. 

 

(Istedet for å dra til Martin, som Pia og Axel heller likte å dra til, (virka det som, for meg)). 

 

Og det var fordi at jeg kjente bestemor Ingeborg litt bedre enn onkel Martin da, (må man vel si). 

 

Og det var fordi at onkel Martin var en attpåklatt, som aldri bodde på det samme stedet, som mora 

mi, under oppveksten min, da. 

 

Mens bestemor Ingeborg jo hadde bodd i Nevlunghavn, på 70-tallet, mens jeg bodde, hos mora mi, i 

Larvik. 

 

Så jeg kjente bestemor Ingeborg litt bedre, enn jeg kjente onkel Martin, da. 

 

Siden mora mi 'alltid' pleide å dra meg med på søndagsbesøk, til bestemor Ingeborg og bestefar 

Johannes, i Blombakken, i Nevlunghavn, fra cirka 1975 til 1979. 

 

Og det siste året jeg bodde i Larvik, (altså i 1979), så hendte det et par ganger at jeg tok bussen, fra 

Larvik, (en gang alene og en gang sammen med Pia), for å besøke bestemor Ingeborg og bestefar 

Johannes, i det store skipperhuset, i Blombakken, da)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men.men. 

 

Og på det besøket, i Kvelde, som var rett etter det, at jeg hadde vært i London. 

 

Så hadde jeg på meg den militærgrønne t-skjorta, fra Gap i Kensington, på toget, på veien hjem til 

Oslo, husker jeg. 



 

Og jeg hadde også blitt veldig brun, etter badinga i Farris, husker jeg. 

 

Så jeg så vel ut som om jeg hadde kriga i Irak omtrent, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og Axel, han gikk av toget i Tønsberg. 

 

For å ta seg en røyk, (eller noe sånt), på perrongen, vel. 

 

Og da brukte toget så lang tid, før det kjørte videre igjen, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så jeg lurte på hva Axel egentlig dreiv med, (husker jeg). 

 

Og jeg husker også at ei pen dame, satt ovenfor Axel og meg, på toget tilbake til Oslo. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

På mitt nettsted johncons web, (http://johncons.angelfire.com/), så har jeg noen bilder, fra 

sommeren 2003, som er tatt hos bestemor Ingeborg, av Axel, Risto og meg. 

 

(Som bestemor Ingeborg sendte meg, da jeg bodde i Mandeville St., her i Liverpool vel. 

 

Hvor jeg bodde fra høsten 2005 til sommeren 2006). 

 

Og på de to bildene, (hvor Axel og Risto poserer, på en spesiell måte, må man vel si), så har jeg på 

meg den grønne t-skjorta, fra Gap, i Kensington, i London. 

 

Og den t-skjorta, den brukte jeg vel ikke så mye, etter denne London-turen, (i 2003). 

 

(Men den t-skjorta, det var det eneste plagget, som jeg fikk lyst til å kjøpe, i London, liksom. 

 

Men jeg syntes ikke at army-klær, var _så_ kule liksom, da. 

 

Men jeg fulgte med på klesmoter, i FHM osv., da. 



 

(Som jeg hadde lest i flere år allerede, på den her tiden. 

 

Som jeg vel har skrevet om tidligere, i den her boken). 

 

Så det var derfor jeg kjøpte den t-skjorta, (må jeg vel si), fordi at jeg var mote-bevisst, da. 

 

Men etter at ferien min var over, så brukte jeg vel ikke den t-skjorta så veldig mye. 

 

Men det ville vært litt rart, å dratt hjem fra London, (syntes jeg), uten å kjøpe med meg noe særlig, 

da. 

 

Så derfor så raska jeg liksom med meg den t-skjorta, fra den nevnte klesbutikken, da. 

 

For jeg hadde egentlig mye klær, fra før, (i Oslo), på den her tida. 

 

Men en sånn 'mote-army t-skjorte', det hadde jeg ikke, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 143: Siste natt med Siri Rognli Olsen 

 

Sommeren 2003, så hadde jeg også min siste natt, (håper jeg ihvertfall), med Siri Rognli Olsen. 

 

Jeg hadde jo hatt sex med henne, på Abildsø, i 1990. 

 

Og igjen, i leiligheten hennes, på Øvre Grunerløkka, sommeren 2001. 

 

Og jeg hadde også besøkt henne en gang, rundt sommeren 2002. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Og leid med filmen 'Shrek', (fra videobutikken som ligger mellom apoteket og Rimi-bygget, (i 

Waldemar Thranes gate), på St. Hanshaugen. 

 

Sommeren 2002, så hadde jeg også blant annet kjøpt med noe lakris. 

 

Og Siri Rognli Olsen sa til meg: 'Er du en sånn lakris-gubbe du?', (husker jeg). 

 

Men da svarte jeg ikke noe. 

 

For å like lakris er vel ganske vanlig, mente nå jeg, ihvertfall. 

 

Men Siri Rognli Olsen mente visst at det var veldig spesielt, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter den her lakris-gubbe-pratinga, til Siri Rognli Olsen, sommeren 2002, så ble det ikke noe sex, 

(husker jeg). 

 

Så sommeren 2003, så bestemte jeg meg, (litt i fylla vel), for å prøve å bruke et triks, som jeg hadde 

sett broren min Axel bruke, en gang vi var på nachspiel, (et år eller to før det her vel), hos ei bygde-

dame, som var singel, for hun ville liksom oppleve Oslo da, (var det vel hu sa). 

 

Hu dama satt og spilte gitar, på kjøkkenet, for Axel og meg. 

 

Og plutselig, så begynte Axel å late som om han var en liten gutt. 

 

Han la hodet sitt på kjøkkenbordet, (eller noe sånt), og sa sånn: 'Å jeg er trøtt, jeg vil sove'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og plutselig så ble bygde-dama og Axel borte, da. 

 

Og jeg gikk for å se hvor de hadde blitt av. 

 

(Ganske full som jeg var vel). 

 

Og jeg gikk så inn på feil rom. 

 

Og ei litt lubben venninne av bygde-dama, hu løp så toppløs fra en dobbeltseng, (med puppene 

hoppende opp og ned), mens hu sa til ei annen venninne av bygde-dama at: 'Jeg må spy', (eller noe 

sånt). 

 

Så da lukket jeg raskt den døra, og gikk videre bort til døra ved siden av, da. 

 

Og skimtet såvidt der at Axel og bygde-dama lå sammen i en seng, da. 

 

Før jeg selv la meg til å sove, på en sofa, i stua, da. 

 

Hvor bygde-dama sin lillebror var, da jeg våknet, (husker jeg). 

 

En som var i militæret, og som hadde dukket opp på søndagsbesøk, hos bygde-søstera si, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde litt lyst på sex, i 2003, (selv om Siri Rognli Olsen er ei dundre da, for å si det sånn). 

 

Så jeg tenkte at jeg kunne prøve å ta det 'lure-trikset', til Axel, da. 

 



(For at det ikke skulle ende like mislykka, som året før, da). 

 

Og da havna jeg raskt i dobbeltsenga til Siri Rognli Olsen, (husker jeg). 

 

(For hu spurte da om jeg var trøtt og sånn, da). 

 

Og da vi lå ved siden av hverandre, (i dobbeltsenga), så begynte jeg etterhvert å ta Siri Rognli 

Olsen, (som lå der toppløs), litt på puppene da, (husker jeg). 

 

Men det ville ikke Siri Rognli Olsen, da. 

 

Så jeg slutta med det, da. 

 

Men så sa plutselig Siri Rognli Olsen det, at: 'Det er nå litt godt å bli tatt på puppa lell sjø', (eller 

noe lignende). 

 

Så jeg skjønte det som at hu ga klarsignal til 'pulings' da, og kjørte på. 

 

Men så en halvtime eller time seinere, (eller noe sånt), mens vi knulla, i fylla, da. 

 

Så husker jeg det, at Siri Rognli Olsen sa: 'Ikke bøy meg, ikke bøy meg'. 

 

Så da lå jeg oppå henne, mens hu hadde beina opp mot hue sitt, da. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Og så klagde hu på at jeg liksom lå oppå beina hennes da, (eller noe sånt), må det vel ha vært. 

 

(Sånn at hu nesten fikk beina sine bak hue liksom, da. 

 

Noe som vel kanskje må ha stramma litt i lårmusklene osv., til hu her dundra, tror jeg). 

 

Selv om jeg ikke helt skjønte helt hva jeg gjorde galt, akkurat der og da, (husker jeg). 

 

Så jeg bare fortsatte å pule, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg får også ta med om det, at etter at Siri Rognli Olsen og jeg, var ferdige med å pule. 

 

Så ville jeg sove litt, da. 

 

Og da klikka Siri Rognli Olsen, (husker jeg). 

 

For hu la seg plutselig oppå meg, med alle kiloene sine, da. 

 



For hu skulle liksom vise meg det, hvordan det var, å ligge underst, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så hu hoppa jo omtrent på meg. 

 

Som en fribryter nesten, (må man vel si). 

 

Og det knaka vel nesten litt i skjelettet mitt, tror jeg. 

 

For Siri Rognli Olsen, hu er rimelig brei og kompakt da, (for å si det sånn). 

 

Så hu veier nok rundt hundre kilo, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg fikk også skjenn, (på trøndersk), fra Siri Rognli Olsen, (husker jeg). 

 

Siden jeg hadde tatt det 'lure-trikset', til Axel, og latt som at jeg var trøtt, da. 

 

Og under et av besøkene mine, hos Siri Rognli Olsen. 

 

(Som jeg besøkte sommeren 2001, sommeren 2002 og sommeren 2003. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så fortalte forresten Siri Rognli Olsen meg det, at sex føltes mye bedre for damer, enn for menn. 

 

(Noe jeg vel også hadde lest et sted, tror jeg. 

 

Selv om jeg ikke skjønner hvordan noen kan vite dette. 

 

For å være helt ærlig). 

 

Og dette var vel sommeren 2001, (tror jeg), hvis jeg ikke tar helt feil. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Resten av natten fikk jeg vel sove i fred. 

 

Og morgenen etter, så gikk jeg hjem til Rimi-leiligheten min, da. 

 



Med bruset fra Akerselva, (som man kan høre, i Siri Rognli Olsen sin daværende leilighet, som 

hadde stue og soverom i et, må man vel si), i ørene. 

 

(Fra natten før, da. 

 

For jeg sovna vel ikke med en gang, etter den her 'fribrytinga' til Siri Rognli Olsen. 

 

For å si det sånn). 

 

Og etter det her, så har jeg ikke sett Siri Rognli Olsen noe mer. 

 

Selv om vi sendte hverandre noen tekstmeldinger, våren/sommeren 2004 også. 

 

(Vel på rundt den tiden, som jeg igjen jobbet som en slags sommerbutikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Noe jeg jo også jobbet som, sommeren 2003, da). 

 

Men da ble det ikke noe av, at vi skulle møtes. 

 

For Siri Rognli Olsen, (som da studerte bibliotekfag, ved HiO vel), hu skulle da også plutselig hente 

noen utvekslingsstudenter, (eller noe sånt). 

 

(Noe som jeg syntes at hørtes litt rart ut, da). 

 

Og jeg hadde jo i desember 2003, overhørt, på Rimi Bjørndal, at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

Så da Siri Rognli Olsen begynte å 'bable', (eller om hun tekstet), om disse utvekslingsstudentene. 

 

Så droppa jeg hele det opplegget da, (for å si det sånn). 

 

For jeg syntes at det ble for risikabelt, da. 

 

For jeg skulle jo begynne å studere i Sunderland, bare noen uker etter det her. 

 

Og grunnen til at jeg flyttet til Sunderland, det var jo fordi at jeg hadde overhørt, at jeg var forfulgt 

av 'mafian', da. 

 

Så da var det dumt å ta masse unødvendige sjanser, så kort tid før jeg likevel skulle flytte bort, til 

England liksom, (tenkte jeg da). 

 

(For å komme meg bort fra det her 'mafian'-greiene da, muligens. 

 

For jeg visste jo ikke helt hvem denne 'mafian' var. 

 

Så jeg dro til Sunderland litt på lykke og fromme da, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og mens jeg var på dette siste besøket mitt, hos Siri Rognli Olsen, sommeren 2003. 

 

Så ble jeg plutselig oppringt på mobilen min, av Thomas Brun, (den daværende butikksjefen, på 

Rimi Langhus), husker jeg. 

 

Og han ringte meg nok sikkert om noe jobbing, da. 

 

Og dette var vel like før jeg dro på den London-ferien min, (sommeren 2003), tror jeg, (hvis jeg 

husker helt feil). 

 

(Noe sånt). 

 

Ihvertfall så ringte Thomas Brun meg også i London, (husker jeg). 

 

(Mens jeg var på Marks and Spencers, i Oxford Street der, da. 

 

Som jeg jo også har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så Thomas Brun, han ringte meg litt, på mobilen min da, (må man vel si). 

 

Så jeg var vel kanskje som en slags nøkkelmedarbeider, på Rimi Langhus, selv om jeg også gikk på 

ingeniørhøyskolen, da. 

 

Ihvertfall sommeren 2004, så var jeg vel det. 

 

Siden den daværende butikksjefen, (som etterfulgte Thomas Brun), nemlig Stian Eriksen. 

 

Han slutta som butikksjef der, like før sommerferien, i 2004, da. 

 

Og da ble jeg spurt av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, om jeg liksom kunne passe på butikken 

da, (eller hva hun sa igjen), den sommeren, da. 

 

Selv om assistenten der, Espen Sigmund Nornes, jo selvfølgelig hadde høyere rang, enn meg, som 

jo bare var låseansvarlig. 

 

Så det var litt galskap, den organisasjonen, av Rimi Langhus, som distriktsjef Anne-Katrine 

Skodvin, stod bak, for sommeren 2004, (må man vel si). 

 

Det var sånn at jeg som låseansvarlig, liksom fikk hele ansvaret, for å drive Rimi Langhus, den 

sommeren, da. 

 

(Og jeg fikk ikke noe ekstra lønn, for dette ekstra ansvaret). 

 

Så det var jo som i Bakvendt-land, (må man vel si), at jeg skulle styre butikken, og ikke assistenten, 

som var over meg i rang. 

 

Men det var krøll med søknadene mine, til University of Sunderland. 

 

(Hos HiO IU). 

 

Så jeg trengte å ha noen penger, fram til jeg fikk studielånet, høsten 2004, da. 

 



(I Sunderland). 

 

Så derfor, så slo jeg til på dette forslaget, fra distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, om at jeg skulle ha 

hoved-ansvaret, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall), for Rimi Langhus, sommeren 2004. 

 

For da ble det en del arbeidstimer ut av det, (så jeg for meg da, og det ble det også, for jeg måtte jo 

jobbe der heltid, (noe som vel også var inneforstått), for å få hjulene til å gå rundt der da, liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var forresten også sånn, at Siri Rognli Olsen, hu fortalte meg det, etter den gangen vi hadde hatt 

sex, sommeren 2001, (må det vel ha vært). 

 

At den typen sex som vi hadde hatt da, (som var den vanlige misjonærstillingen vel), det kalte folk i 

hennes kretser, (som var sexklubb og S&M-kretser, tror jeg), for 'vanilje', da. 

 

Men Siri Rognli Olsen, hu fortalte meg også det, at hu hadde ikke noe imot, å ha 'vanlije-sex', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og grunnen til at det ble kalt vanilje, det var fordi at sex-klubb og S&M-folk, liksom så på vanlig 

sex, som en veldig mild form for sex, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg mener også å huske det, at Siri Rognli Olsen, pleide å gå i noen høye og svarte lærstøvler. 

 

(Muligens fra den gangen vi møttes, sommeren 2001, da vi gikk ut på Grunerløkka, og hadde sex 

seinere, da vi kom hjem til henne). 

 

Og det mener jeg, at jeg mer eller mindre fant ut, (ved å lese på nettet, eller noe sånt), at betydde, at 

hu nok var en såkalt 'domina', (eller noe lignende). 

 

Nemlig en kvinne, som likte å dominere, i 'bingen', vel. 

 

Så dette gjorde meg litt skeptisk, til hu Siri Rognli Olsen da, (husker jeg). 

 

Så jeg var litt på vakt, ovenfor henne, (for å si det sånn). 



 

Sånn at hu liksom ikke skulle klare å få noe 'overtak' på meg da, (eller hvordan man skal forklare 

det). 

 

(Siden hu også pleide å prate om orgasmekontroll og mannlige au-pair-er osv., da). 

 

Og jeg må innrømme det, at jeg aldri inviterte Siri Rognli Olsen, hjem til meg selv, på besøk, i 

Rimi-leiligheten min. 

 

(Selv om jeg jo pleide å ha en del fester og sånn der, ihvertfall i årene før jeg møtte hu Siri Rognli 

Olsen igjen, da). 

 

Og det var fordi at jeg var litt skeptisk til henne, på grunn av disse 'pervo-tendensene' hennes, (eller 

hva man skal kalle det). 

 

Og også fordi at jeg var litt flau over å gå ut med henne, (og sånn da), må jeg innrømme. 

 

Siden jeg syntes at hu nok var litt vel brei, da. 

 

Og jeg hadde ikke noe lyst til å bli mobbet, for å ha ei dame, som ikke var noe særlig attraktiv, 

liksom. 

 

Så derfor, så inviterte jeg aldri Siri Rognli Olsen, hjem til Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

(Noe hu også klagde over til meg, en gang, da). 

 

Men jeg ville ha litt avstand, og hadde ikke lyst til å gifte meg med henne, (for å si det sånn). 

 

Men hu var liksom grei å ha som en slags 'mellomforhold-dame', (kan man vel kanskje kalle det). 

 

Så for meg, så var de her møtene, med Siri Rognli Olsen, aldri noe mer enn noe slags 

mellomforhold-greier, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og det tror jeg at hu skjønte litt også. 

 

(Siden jeg ikke inviterte henne til Rimi-leiligheten min, for eksempel, mener jeg). 

 

Men jeg syntes det var artig å ha noen å være litt på bølgelengde med, liksom. 

 

For jeg var egentlig ikke noe særlig på bølgelengde, med mine søsken, da. 

 

For de syntes jeg at det var så vanskelig, å kommunisere med. 

 

Og også mine kamerater, var enten overfladiske, (som David Hjort). 

 

Eller litt gåtefulle og forvirrede, (må man vel kanskje kalle det), som Magne Winnem. 

 

(Som jeg har prøvd å forklare om, i et tidligere kapittel. 

 

Nemlig det om at Magne Winnem liksom så spøkelser på høylys dag, da. 



 

Når det gjaldt det at han liksom begynte å lage noe slag oppspinn, ut av det, at jeg ikke likte å bli 

oppringt av telefonselgere, og også ut av det at jeg installerte Linux, på en laptop, som jeg nettopp 

hadde kjøpt meg, og det var vel en eller to andre lignende ting også, som jeg skrev om, i det 

kapittelet). 

 

Eller litt som en guttunge, som man vel kanskje må si at Glenn Hesler var. 

 

(Siden han dro til Sverige og kjøpte kinaputter, i en alder av nærmere 30 år, liksom. 

 

Og sprengte en av disse, i postkassa til David Hjort, (i romjula, i 1998, var det vel). 

 

Det var sånn jeg syntes at var morsomt, da jeg var 13 år, liksom. 

 

Og ikke når jeg var 31 år, (for å si det sånn). 

 

Og Glenn Hesler, han barberte seg heller ikke. 

 

Og han drakk heller ikke, da. 

 

Noe jeg vel også har skrevet om tidligere, i Min Bok-bøkene). 

 

Men Siri Rognli Olsen, hu gikk det til nød an å prate litt vanlig med da, (må man vel si). 

 

Og hu hadde også masse artige trønderske uttrykk, (og sånn), på lur, da. 

 

Så jeg hadde ikke noe imot å tilbringe en sommerkveld, i året, sammen med henne, i leiligheten 

hennes, på Øvre Grunerløkka, (for å si det sånn). 

 

(For vi var jo gamle kjente, fra Braemar-ferja, i 1989, liksom). 

 

Men en kveld i året, det var liksom akkurat passe, da. 

 

Noe mer enn det, det hadde kanskje blitt litt vel mye, (for min del), liksom. 

 

Men vi var vel kanskje to ensomme sjeler, i 'Oslo-jungelen', da. 

 

Som syntes det var greit, å prøve å kvele våre sorger, ved å møtes en gang i året liksom, da. 

 

For å drikke og prate, og muligens også ha litt sex etter den nevnte drikkinga, da. 

 

(Når jeg liksom hadde fått på plass ølbrillene mine da, for å si det sånn). 

 

Men Siri Rognli Olsen, hu hadde også venninner i England, (husker jeg). 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil, så hadde begge hennes venninner, fra den nevnte Braemar-turen, 

(Caroline og ei annen ei, som begge var mer attraktive, enn Siri Rognli Olsen, må man vel si), 

flyttet til England, på den her tida. 

 

Og Siri Rognli Olsen, hu kommenterte også om at briter var litt dumme, (husker jeg). 

 

For ei nabodame, (eller noe sånt), av hu ene 'eksil-venninna' hennes, i England, hadde visst sagt det, 



at: 'Norway aren't in Europe, since Norway isn't in the EU'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og dette syntes hu Siri Rognli Olsen at ble rimelig dumt, da. 

 

For Norge var jo i Europa, selvfølgelig. 

 

Det var jo ikke sånn at Norge var en egen verdensdel liksom, (for å si det sånn). 

 

Så jeg vet ikke om Siri Rognli Olsen mente at briter var litt degenererte kanskje, (eller hva det kan 

ha vært). 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Jeg har tenkt litt mer på hvorfor jeg satt pris på disse besøkene mine, (sommeren 2001, sommeren 

2002 og sommeren 2003), hos hu Siri Rognli Olsen. 

 

Og det kan kanskje ha vært fordi at hu ikke var så degenerert, liksom. 

 

Som men vel må si at kameratene og søsknene mine var, (på den her tiden ihvertfall), i større eller 

mindre grad. 

 

Unntaket fra den gjengen, (nemlig Pia, Axel, David Hjort, Magne Winnem og Glenn Hesler), det er 

kanskje søstera mi Pia. 

 

For hu er vel kanskje ikke så degenerert. 

 

Men hun er veldig følsom da, og kanskje forknytt. 

 

(Noe sånt). 

 

Så man må være veldig forsiktig og forståelsesfull liksom, når man prater med henne, da. 

 

For ellers, så går hun inn i en slags tilstand liksom, da. 

 

Men samtidig, så har hun en annen side, som noen ganger dukker opp. 

 

Og det er at hun noen ganger skriker, (sånn at man får vondt i øra), om noe politikk, eller lignende, 

da. 

 

Så Pia har en veldig variasjon, i sin måte å være på, vil jeg si. 

 

Så hun er lunefull, må man vel si. 



 

Og ikke lett å kommunisere med da, (må man vel si). 

 

Siden hun har masse sånne nykker og luner da, (heter det vel). 

 

(Og hun bruker vel også hersketeknikker). 

 

Så det omtrent umulig å ha noe særlig meningsfulle samtaler, med søstera mi Pia, vil jeg si. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Nå har jeg tenkt enda mer på det her. 

 

(Mens jeg til og fra noen matbutikker). 

 

Og det jeg tenkte på da, det var at søstera mi vel må sies å være nevrotisk. 

 

(Siden hun noen ganger skriker høyt, på en hysterisk måte, må man vel si. 

 

Mens hun andre ganger går inn i en tilstand, hvor hun bøyer hodet nedover, mens hun gråter, og 

ikke vil si et ord, da. 

 

Uten at man behøver å ha sagt noe særlig dramatisk, liksom, for at dette skal starte. 

 

Men det er mulig at denne affekterte oppførselen til Pia, er tilgjort. 

 

Sånn at hu liksom bare bruker disse tilstandene sine som noen slags hersketeknikker, da. 

 

Så Pia er enten nevrotisk eller veldig falsk, vil jeg si. 

 

Kanskje helst det siste, for Pia er liksom litt lur og, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 4. 

 

Og det er kanskje litt feil å si, at Siri Rognli Olsen, ikke er degenerert. 

 

For hu klarte jo å si sånne ting som at: 'Er du en sånn lakrisgubbe du?'. 

 

Og det blir vel kanskje som noe degenerert. 

 



(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men Siri Rognli Olsen var ganske reflektert, åpen og interessant da, (må man vel si). 

 

Så det ble vel en kjærkommen avveksling, for meg. 

 

Å prate litt med hu Siri Rognli Olsen. 

 

Når jeg møtte henne igjen, i 2001. 

 

For å få litt avveksling, fra de samme, vel litt 'trøtte' folka, som Pia og Magne Winnem, for 

eksempel, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 144: Etter London-turen 

 

Etter London-turen, (på slutten av sommeren, 2003), så fikk jeg litt oppmerksohmhet, på Rimi 

Bjørndal, (husker jeg). 

 

Unge Chris, (som hadde slekt i Ålesund, var det vel), han lurte på om jeg hadde prøvd kokain i 

London, (husker jeg). 

 

(Og han kalte meg for 'Erik kokain', da). 

 

Men da svarte jeg ikke noe husker jeg. 

 

Og hvordan han skjønte det, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde det liksom fortsatt litt i blodet, (fra da jeg hadde jobbet som butikksjef, like før jeg 

begynte, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal), at jeg prøvde å være sosial med de ansatte, og 

komme meg litt på bølgelengde, med dem, da. 

 

For som butikksjef, så må man liksom være litt jovial, for hvis ikke så kan spesielt de unge ansatte 

nesten få buksevann, bare man prater til dem, da. 

 

(Noe sånt). 

 



Så jeg prøvde å være jovial, og komme meg bølgelengde, med de ansatte, selv om jeg var en av de 

eldste som jobba der, (på Rimi Bjørndal), da. 

 

(For jeg begynte jo liksom å jobbe der, som en slags sommerbutikksjef, sommeren 2002. 

 

Så derfor ble det bare sånn liksom). 

 

Og Rimi Bjørndal, det var også en sosial arbeidsplass, da. 

 

Og oss butikkledere, vi ble vel nesten beordret til å være moderne ledere, som var rimelig på 'dus', 

med kollegene våre, da. 

 

Så Chris og jeg, vi prata om musikk osv., mens vi rydda hyller, på Rimi Bjørndal der, husker jeg. 

 

Og Chris likte hip-hop, (husker jeg), og spilte vel også i en nystartet hip-hop-gruppe, (hvis jeg ikke 

husker helt feil). 

 

Og en gang, som jeg jobba, på Rimi Bjørndal. 

 

Så fortalte jeg det til Chris, at jeg hadde hørt en hip-hop-versjon, av Toto sin gamle 80-tallsslager 

'Africa', en gang jeg hadde trent på Sats, (på Ila), noen dager tidligere, da. 

 

Nemlig en hip-hop-sang med artisten Ja Rule, da. 

 

Men da mente Chris at det var feil å like Ja Rule, da. 

 

For det skulle liksom være 'west-coast', (altså i USA), og ikke east-coast hip-hop, (som Ja Rule 

visstnok var da), mente Chris. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Chris han minna meg litt om min adoptiv-tremenning Øystein Andersen, forresten. 

 

For Chris, han hadde også en del sånne rare 'slang-gloser', på lager, da. 

 

(Som Øystein Andersen hadde hatt, på 80-tallet, cirka 15-20 år, før det her, da). 

 

Og jeg husker at Chris nevnte det, at slang-uttrykket: 'Alt er chill i spinneville-villen', (eller noe 

sånt). 

 

Det betydde at alt stod bra til i heimen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og uten at jeg vet hvorfor han Chris plutselig begynte å 'bable', om det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Chris, han mente også det, at parkas-jakker, var 'hip-hop-jakker', da. 

 

Men det var ikke jeg helt sikker på, (husker jeg). 

 

Jeg hadde jo lest om parkas-jakker, i FHM, (for å si det sånn). 

 

Og der stod det ikke noe om, at det liksom skulle være hip-hop-jakker. 

 

Men det her, det prata jeg ikke noe om, med Chris, da. 

 

For det ble litt dumt å diskutere, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Og Dagga, på HiO IU, han gikk vel med parkas-jakke, mener jeg å huske. 

 

Men han var vel ikke akkurat hip-hop-er. 

 

Han hadde jo spilt i power-pop-bandet, (heter det vel), Autopulver. 

 

Og på HiO IU, så hadde han også en gang med seg en sang, som han hadde jobba med, som han 

kalte for 'Ramsund', (husker jeg). 

 

Og da jeg spurte han Dagga, om hvorfor den ene sangen hans, het Ramsund. 

 

(For jeg hadde ikke hørt om noe sted, med det navnet, da). 

 

Så spurte han Dagga meg, om jeg hadde hørt om bandet Rammstein, (husker jeg). 

 

(Og det hadde jeg jo, for David Hjort, han var jo kjempefan av bandet Rammstein, på den her tida. 

 

Men jeg svarte ikke noe, for noen andre folk, i datasalen der, begynte å sukke, (eller noe sånt), da. 

 

Mener jeg å huske. 

 

Etter at han Dagga hadde nevnt bandet Rammstein, da. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Så jeg tror ikke at Dagga var hip-hop-er, (for å si det sånn). 

 

Men likevel så brukte han parkas-jakke, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men halve Oslo gikk vel med sånne parkas-jakker, på den her tida, (mener jeg å huske). 

 

Så det var ikke sånn at jeg gadd å kjøpe meg det, bare fordi at han Chris, dreiv og 'hypet' sånne 

jakker. 

 



(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Chris gikk også på Oslo Handelsgym, (heter det vel), hvis jeg husker det riktig. 

 

(Som vel var noe lignende av handel og kontor, hvor jeg selv hadde gått, på slutten av 80-tallet). 

 

Og den skolen til Chris, den lå vel også i, (eller like ved), Cort Adelers gate. 

 

(Altså i samme gate som der ingeniørhøyskolen min lå, da). 

 

Hvis jeg har skjønt det riktig. 

 

Men det var ikke sånn at jeg begynte å surre meg opp til Oslo Handelsgym, liksom. 

 

(I pauser fra HiO IU, osv). 

 

For å leite etter Chris der. 

 

Nei, Chris var en kollega, (eller en 'undersått'), og ikke en kamerat liksom, (sånn som jeg så det), 

da. 

 

Så jeg hadde ikke noe med han Chris å gjøre på fritida da, (for å si det sånn). 

 

(Bare for å ta med om det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg var litt nedfor, høsten 2003. 

 

Og det kan ha vært fordi at det gikk skeis, med den eksamenen, i faget Relasjonsdatabaser, (var det 

vel), som Dagga og jeg hadde avtalt å ta, høsten 2003, da. 

 

(Istedet for å ta den eksamenen, våren 2003, da. 

 

For Dagga hadde ikke fått lest, våren 2003, så han fikk meg med på en plan, om at vi skulle lese 

sammen, til den eksamenen, sommeren 2003, da. 

 

Noe som ikke ble noe av. 

 

For jeg hørte ikke et 'kvekk', fra Dagga, mellom slutten av andre semester og begynnelsen av tredje 

semester, da. 

 



Så jeg ble liggende en eksamen på etterskudd, på HiO IU, etter det første året der, da. 

 

Noe som ikke var så bra, for jeg lå 7 vekttall på etterskudd, fra NHI også. 

 

Og man kunne bare være et år forsinket, før man mistet studielånet, (på den her tiden). 

 

Så sommeren 2003, så var jeg cirka et halvt år forsinket, da. 

 

Så etter dette, så ble liksom ikke studenttilværelsen min like bekymringsløs lenger, da. 

 

For jeg måtte jo da begynne å tenke på at jeg burde bli for mye forsinket. 

 

Noe som gjorde meg litt nedfor, da. 

 

Så jeg begynte å krisemaksimere litt, høsten 2003, (husker jeg). 

 

Ovenfor han Dagga, da. 

 

For å liksom våkne opp litt, da. 

 

For å få meg en grad, i IT, det var jo hovedmålet mitt, på den her tida. 

 

Og jeg prøvde vel kanskje også å vekke opp han Dagga litt, da. 

 

For han hadde jo plutselig begynt å 'drite i' den nevnte Relasjonsdatabaser-eksamenen, da. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Og det med at de skulle ha eksamen, i det faget, (nemlig Relasjonsdatabaser), både våren og høsten 

2003. 

 

Det virka vel kanskje litt rart. 

 

Men Dagga mente at det var sånn, da. 

 

Men det var ikke så vanlig, (vil jeg si), å ta den eksamenen, etter sommerferien, (og ikke før), da. 

 

Og Dagga klagde også over, på begynnelsen av høstsemesteret, 2003. 

 

Over at det ikke var noen særlig fine damer lenger, på HiO IU der, etter at hu 'Vestlandsdama' hadde 

dratt tilbake, til Vestlandet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så begge de jeg pleide å være på gruppe med, ved HiO IU. 

 

Nemlig Dagga og Vestlandsdama. 

 

De mista kontrollen da, og begynte å tulle, når det gjaldt studiene, må man vel si. 

 

Så da ble det ikke så lett for meg heller, liksom. 

 



Og jeg ble litt lei og demotivert da, på begynnelsen av tredje semester, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Like etter at jeg begynte å studere igjen, høsten 2002. 

 

Så gikk jeg ned Cort Adelers gate, (fra ingeniørhøyskolen), til Aker Brygge der, (husker jeg). 

 

Og på Aker Brygge der, så lå det en DNB-filial, som jeg ikke hadde vært på før, (husker jeg). 

 

Og jeg gikk inn der, og jeg spurte om jeg kunne få et forbrukslån, for å ha i bakhånd, den tida jeg 

skulle studere. 

 

For jeg var jo vant til å ha butikksjeflønn, (på den her tida), så jeg ville gjerne gjøre overgangen til 

studenttilværelsen, litt mykere, da. 

 

(Og jeg var jo optimist, når det gjaldt mine framtidsutsikter. 

 

Siden det jo stod i avisene, at det kom til å være mangel, på IT-folk, i Norge, på den tiden, som 

studiet mitt, ville være ferdig, (nemlig sommeren 2005), da. 

 

Så det virket som at jeg hadde gode fremtidsutsikter, på den her tiden, da. 

 

Så min gjeld, (som var på noen få hundre tusen, på den her tiden), den var ikke noe særlig høy, for 

meg, som lå an til å få meg en årslønn, på mer enn en halv million, i året da, tre år seinere). 

 

Og da ringte han bak skranken, hos DNB der, til en annen kar, (husker jeg). 

 

Og han så så litt på meg, og så 'sju', eller noe sånt. 

 

Til han på telefonen. 

 

(Så om han bedømte utseendet mitt, eller noe sånt). 

 

Og så fikk jeg et forbrukslån, på 70-80.000, vel. 

 

For å ha i reserve, for å liksom komme meg gjennom disse 'halv-stusslige' årene, som student, da. 

 

For jeg var jo litt nedfor, siden jeg hadde måttet slutte som butikksjef. 

 

Noe som var et slags fall i status for meg, (må man vel si). 

 

Og problemene i Rimi, de lå ikke så oppe i dagen, så de måtte jeg nok ha skrevet bok om, hvis jeg 

ville at folk skulle ha forstått, hva som egentlig hadde foregått. 

 

Så jeg ønsket ikke å gå så mye ned i levestandard da, selv om jeg hadde begynt å studere, igjen. 

 

Siden jeg var litt nedfor, fordi at jeg hadde måttet slutte, som butikksjef, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg hadde egentlig ikke behøvd å jobbe så mye heltid, sommeren 2003, på Rimi Langhus, som 

det ble til at jeg gjorde, da. 

 

(For jeg hadde jo mye igjen, av det forbrukslånet, fra DNB). 

 

Men jeg stilte opp for Rimi da, (må man vel si), sommeren 2003, også. 

 

Og dette at jeg jobbet som låseansvarlig, både på Rimi Bjørndal og Rimi Langhus. 

 

Det gjorde meg rimelig sliten, da. 

 

For jeg hadde jo konflikter, (må man vel si), med butikksjef Johan, på Rimi Bjørndal. 

 

Og det var grunnen til at jeg også ønsket å jobbe, på Rimi Langhus, da. 

 

For å ha fler bein å stå på, innen Rimi, liksom. 

 

(Siden jeg jo bodde i Rimi-bygget, og ikke ville risikere å miste leiligheten min der. 

 

Som jeg jo har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Men dette gikk litt ut over studiene mine da, (tror jeg), høsten 2003. 

 

Dette at jeg stilte opp så mye, for Rimi Langhus da, (tidligere dette året). 

 

For jeg hadde jo sagt ja, da distriktsjef Anne-Katrine Skodvin ville at jeg skulle jobbe noen vakter, 

på Rimi Langhus, for å prøve å roe ned en konflikt der, mellom butikksjef Thomas Brun og resten 

av de ansatte, (var det vel, sånn som jeg skjønte det, på Skodvin, ihvertfall). 

 

Og jeg sa også ja, da butikksjef Thomas Brun spurte meg, om jeg kunne være en slags 

sommerbutikksjef der, på Rimi Langhus, (da han selv var på ferie), sommeren 2003. 

 

Og jeg stilte vel også opp som assistent, på Rimi Langhus, sommeren 2003, når assistent Sølvi 

Berget var på ferie, eller var sykmeldt, (eller noe sånt), vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og butikksjef Johan, (på Rimi Bjørndal), og butikksjef Thomas Brun, (på Rimi Langhus). 

 

De hadde forresten avtalt, (bak min rygg, må jeg nok si), at jeg ikke skulle jobbe noe, på Rimi 

Bjørndal, sommeren 2003, da. 

 

Så da mistet jeg litt kontroll, ovenfor butikksjef Thomas Brun, på Rimi Langhus, da. 

 

Og jeg måtte da nesten jobbe de vaktene, som han spurte meg om å jobbe, (syntes jeg). 



 

Siden jeg da ikke kunne si for eksempel det, at jeg måtte jobbe, på Rimi Bjørndal da, osv. 

 

For jeg hadde egentlig planlagt å nyte den sommeren 2003 mer, (vil jeg si). 

 

Og bare jobbe mine vanlige vakter, (for det meste), den sommeren, da. 

 

Og liksom få meg litt hvile da, siden jeg var overarbeidet, fra den tiden jeg hadde jobbet, som 

butikksjef. 

 

For disse nye studieårene mine, de skulle jo liksom være noen rolige år, som jeg skulle bruke, på å 

få meg litt overskudd, igjen. 

 

Men det funka ikke som planlagt, da. 

 

Siden at butikksjef Johan, (fra Rimi Bjørndal), og butikksjef Thomas Brun, (fra Rimi Langhus), 

tydeligvis hadde andre planer, da. 

 

(Må man vel si, at grunnen var). 

 

Så høsten 2003, så husker jeg at Fredrick, på Rimi Bjørndal, gjorde et poeng av, at jeg jo skulle 

kjøpe meg laptop. 

 

For å prøve å muntre meg opp, (eller noe lignende), må det vel ha vært. 

 

Så Fredrick, fra Rimi Bjørndal, han la nok merke til det, at jeg var litt nedfor, (på den her tiden), da. 

 

Og jeg hadde jo fra første stund, (må man vel si), konflikter, med butikksjef Johan, på Rimi 

Bjørndal. 

 

For jeg syntes at den måten han dreiv butikken på, (hans ledelsesstil da), den stred mot alt jeg hadde 

lært selv, som butikksjef, i Rimi, i de foregående årene, da. 

 

Så jeg husker at jeg pleide å sitte på T-banen ned til sentrum, sammen med Toro og Fredrick, (etter å 

ha jobba seinvakta, sammen med dem, på torsdagene, på Rimi Bjørndal). 

 

Og da pleide jeg å prøve å forklare for Toro og Fredrick, om hvordan jeg hadde lært det selv, (som 

butikksjef), at 'ståa' skulle være, når det gjaldt hvordan butikksjefen ledet butikken, da. 

 

(Uten at jeg husker detaljene om dette nå). 

 

Men jeg lurer på om jeg prata litt over hodene, til Toro og Fredrick, om den her ledelsesteorien osv., 

da. 

 

Ihvertfall så møtte etterhvert lite forståelse fra dem, (mener jeg å huske ihvertfall), da. 

 

Men etter at Johan hadde vært butikksjef, i et halvt år, (eller noe sånt), på Rimi Bjørndal. 

 

Så begynte også de andre medarbeiderne der, å klage på han Johan, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 



Og da ble jeg litt irritert, husker jeg. 

 

For ingen hadde vært noe særlig interessert, da jeg selv klagde på han Johan, en del måneder 

tidligere, da. 

 

(Jeg ble vel heller nesten latterliggjort, vel). 

 

Så da syntes jeg at det hele ble litt dumt da, (for å så det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenke jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Nå var det kanskje ikke helt riktig av meg, å prate så mye om ledelsen av Rimi Bjørndal, på T-

banen, (etter jobben). 

 

(For andre folk, (som satt på T-banen), kunne kanskje høre, hva jeg prata om, med mine Rimi 

Bjørndal-kolleger Toro og Fredrick, da). 

 

Men jeg fikk litt sjokk, (må jeg innrømme), da han Johan ble butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

For han var så autoritær, og han ville ikke høre noe, på det jeg hadde å si, om jobbinga, i butikken, 

da. 

 

(Enda jeg jo selv blant annet hadde vært sommerbutikksjef der, sommeren 2002, altså mange 

måneder før han selv ble butikksjef der, da). 

 

Så jeg fikk litt sjokk, da. 

 

For da jeg selv var butikksjef, så ble mindre problemer enn dette, (når det gjaldt relasjonen mellom 

butikksjefen og de andre ansatte), liksom blåst opp, av sjefene over meg i systemet, til å bli 

kjempestore, da. 

 

Og jeg ville jo ikke miste Rimi-leiligheten min, liksom. 

 

Så jeg ble derfor litt uroet, av dette, at vi fikk en så autoritær butikksjef der, (på Rimi Bjørndal), da. 

 

For jeg skjønte da, at min ekstrajobb, som låseansvarlig, lett kunne gå 'rett vest' da, med en så 

autoritær butikksjef. 

 



Som kanskje ikke brydde seg noe særlig om normene og reglene, i arbeidslivet, da. 

 

(Virket det som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men nå var jo både Toro og Fredrick lederkolleger av meg, på Rimi Bjørndal. 

 

(Begge var assistenter der, mener jeg huske, på den her tiden. 

 

Så de var ikke vanlige ansatte liksom, da). 

 

Så det ble liksom som at vi hadde noen slags ledermøter, (eller noe lignende), på T-banen der, da. 

 

Og som at problemene, på Rimi Bjørndal, liksom fulgte med oss, på T-banen også, da. 

 

Dette ble vel bare sånn, liksom. 

 

For jeg regnet vel med at Toro og Fredrick også var interessert i de her temaene, da. 

 

(Som var innen feltet ledelse, osv). 

 

Siden de også jobbet som ledere, i Rimi, da. 

 

Og vel satset på en karriere, som ledere, i Rimi. 

 

(Sånn som det virket som, for meg, ihvertfall). 

 

Og butikksjef Johan, han hadde aldri noe ledermøter, (eller noe lignende). 

 

Og han ville ikke kommunisere engang, (sånn som jeg husker det). 

 

Så fra han, så var det bare snakk om enveiskommunikasjon, da. 

 

Og da stod jo jeg ofte igjen der, (utafor kontoret, på Rimi Bjørndal). 

 

Med masse meninger og synspunkter, som jeg ikke fikk lov til å uttrykke, da. 

 

Så når jeg da havna på T-banen, (etter jobben). 

 

Så kom liksom alle de synspunktene mine, (som jeg ikke hadde fått lov til å forklare om, på 

jobben), fram, da. 

 

Så jeg ble nok rimelig trakassert, av butikksjef Johan, på Rimi Bjørndal. 

 

(Vil jeg si). 

 

Siden jeg ikke fikk lov å til å komme med mine synspunkter der engang. 



 

Alt skulle liksom gå fra han, og til oss andre som jobbet der, da. 

 

Og han ønsket ikke å høre hva vi andre som jobbet der, syntes om ditt og datt, i det hele tatt, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 145: Mer fra høsten 2003 

 

Laptoper, de var ganske dyre, i 2003, (husker jeg). 

 

Men jeg fikk en Elkjøp-brosjyre i posten, (må det vel ha vært), og der reklamerte de med en 

Toshiba-laptop, til 7-8.000, da. 

 

(Noe som var nesten halv pris, av vanlig pris, på laptoper, på den her tiden. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg dro til Elkjøp, på Carl Berner, for å kjøpe denne laptopen, så hadde de den ikke på lager, 

(husker jeg). 

 

Jeg måtte forhåndsbetale, og hente laptopen, en del uker seinere, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og når jeg fikk laptopen, så var det en piksel-feil, (nemlig en død piksel, heter det vel), på 

skjermen, (husker jeg). 

 

Og Dag Anders Rougseth aka. Dagga, (må det vel ha vært), han sa det, at det ville ikke han ha 

funnet seg i, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da jeg gikk for å bytte laptop-en, så fikk jeg ikke ny laptop, siden den piksel-feilen dekket 

mindre enn en prosent av skjermen da, forklarte de hos Elkjøp. 

 

(Og da hadde man ikke rett til å få ny laptop, hvis det var snakk om pikselfeil på mindre enn en 

prosent av skjemen, mente han Elkjøp-karen som jeg prata med, da). 



 

Så de som bestemte i Elkjøp, de hadde visst ikke gått på handel og kontor, (sånn som meg), og lært 

at kunden alltid har rett, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ikke nok med det. 

 

Etter at tredje semester var godt i gang. 

 

Og jeg hadde installert Linux, (en Red Hat-distro, (som det vel heter), siden han Dagga likte den 

Linux-versjonen da), på laptop-en, siden Dagga og jeg, hadde et Linux-fag, ved HiO IU, da. 

 

Så virka plutselig ikke laptopen lenger. 

 

Og jeg måtte levere den inn til reparasjon, på Elkjøp, på Carl Berner. 

 

(Midt i tredje semesteret, da. 

 

En laptop som bare var noen få måneder gammel). 

 

Og det tok jo ihvertfall en måned, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Før jeg fikk tilbake den laptopen, fra Elkjøp, da. 

 

Og jeg fikk ikke noe tilbud om låne-PC, (eller noe lignende). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så problemene med Elkjøp og den Toshiba-laptopen, de ødela jo for hele tredje semesteret mitt, på 

HiO IU, (vil jeg si). 

 

Siden Dagga og jeg, ikke fikk jobbet med Linux, (den ganske lange tida, som den laptopen, var inne 

til reparasjon), og siden disse problemene med den Toshiba-laptopen gjorde meg stresset og anspent 

da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagga og jeg, vi brukte jo min Rimi-leilighet, som en slags datalab, nesten. 

 

Og en gang, (kom jeg på nå), så prata vi også om litteratur, (husker jeg). 

 

(Antagelig fordi at jeg hadde en del paperback-bøker, stående, i de to 'Rimi-reolene' mine, da). 

 



For jeg husker at jeg, (av en eller annen grunn), forklarte Dagga det, at jeg ikke skjønte noe, av de 

Macht und Rebel-bøkene, til Matias Faldbakken, da. 

 

(For de syntes jeg at bare ble vulgære da, liksom). 

 

'Matias ja', nærmest fnøs Dagga, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For det viste seg at Dagga kjente Matias Faldbakken, (men vel ikke likte han, hvis jeg skjønte det 

riktig), siden de begge var fra Hamar, (og vel vanket i de samme kretsene der), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var jo sånn, at jeg var litt nedfor, etter sommerferien, i 2003. 

 

(Eller ihvertfall litt skuffet). 

 

Siden jeg hadde måttet jobbe så mye, den sommeren, da. 

 

(På Rimi Langhus). 

 

Når jeg egentlig hadde planlagt å ligge på stranda osv., og lese til den eksamenen, i faget 

Relasjonsdatabaser, som Dagga mente at det var mulig å ta, høsten 2003, da. 

 

Men jeg fikk jo som tidligere nevnt et par høye lønninger, (i juli og august), må det vel ha vært. 

 

Etter all denne jobbingen min, på Rimi Langhus, sommeren 2003, da. 

 

Så det var derfor jeg kjøpte meg den Toshiba-laptopen, på Elkjøp, da. 

 

Siden de liksom 'kuleste' studentene, ved HiO IU, (på den her tiden). 

 

De satt med laptoper, i auditoriet, da. 

 

(Istedet for å sitte å kladde, i en blokk, da). 

 

Så jeg følte meg kanskje litt dum, da, (i første og andre semester). 

 

Siden jeg satt der og klussa på noen ark da, og ikke skrev direkte inn i Word, som vel de kule gutta 

der gjorde, (må man vel si). 

 

Så det var vel mye derfor at jeg ville ha meg laptop da, (for å si det sånn). 

 

Siden det liksom var et slags press, om å være kul, på HiO IU, da. 

 



For da ble jeg liksom en av de kule gutta jeg og da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når Dagga og jeg, begynte å 'surre', med de Red Hat-Linux CD-ene, til Dagga. 

 

Så hadde jeg lest om noen Linux-kommandoer, på nettet, (eller noe sånt), vel. 

 

(På den stasjonære PC-en min, da). 

 

Så plutselig, så hadde jeg en laptop, som var 'dual bot' da, (som det vel heter). 

 

Nemlig at det var både Linux og Windows, på PC-en, da. 

 

Så når man startet laptopen min, så kunne man trykke på en knapp, da. 

 

Og så startet Linux. 

 

Og hvis man ikke trykket på noen knapp, så starta vel Windows XP da, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Så var jeg vel kanskje litt morsom jeg og da, tenkte jeg vel. 

 

Siden jeg hadde en sånn ny laptop, som jeg klarte å ha både Windows og Linux på samtidig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Grunnen til at jeg ikke ville drive å jobbe med Linux, på den stasjonære PC-en min. 

 

(Som var ganske moderne, på den her tiden, (må man vel si). 

 

For jeg hadde jo oppgradert hovedkortet, og kjøpt TV-kort og en del sånt, til den. 

 

For noen av de pengene jeg fikk, etter at moren min døde, da). 

 

Det var det, at jeg var jo op, på #quiz-show. 

 

Og jeg hadde jo også chatte-kanalen #blablabla. 

 

Så hvis jeg skulle ha installert Linux, på den stasjonære PC-en min. 

 

(Som del av det faget, hvor vi lærte om Linux, på ingeniørhøyskolen, da). 

 



Så kunne nok dette lett endt med at jeg hadde fått slettet alle mp3-ene mine, (som jeg hadde på PC-

en), for eksempel. 

 

Og jeg forestilte meg også det, at jeg da lett kunne endt opp med en PC, som kanskje ikke hadde 

den samme funksjonaliteten lenger, da. 

 

(Hvis jeg hadde begynt å 'surre', med Linux, på den stasjonære PC-en min). 

 

For jeg var så vant med å bruke Windows, på den PC-en. 

 

(Etter å ha gått på det Windows NT Server-kurset, hos Global Knowledge Network blant annet, i 

1998, da). 

 

Så å drive å 'knote', med å finne irc-program, mp3-program, video-program og drivere osv., til 

Linux. 

 

Det tror jeg nok at hadde gjort meg veldig stressa, på den her tida, da. 

 

Og jeg hadde jo også studiene mine ved ingeniørhøyskolen og jobb som låseansvarlig, i to Rimi-

butikker, å tenke på. 

 

Og dessuten, så var jeg jo op på #quiz-show og hadde chatte-kanalen #blablabla, da. 

 

Og jeg var også veldig glad i mp3-samlingen min, som jeg hadde brukt opp mange år, på å bygge 

opp, da. 

 

(Og dette var vel før nesten alle kjente sanger havnet på YouTube, for eksempel. 

 

Og YouTube blir kanskje ikke det samme som mp3, heller. 

 

Når det gjelder lydkvaliteten, osv. 

 

Hva vet jeg. 

 

Og for å høre på YouTube, så må man jo ha en rask internettforbindelse, da. 

 

Og det trenger man jo ikke, for å høre på mp3). 

 

Så jeg ville ikke drive å 'surre' for mye, med min 'kjære' stasjonære PC, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når jeg skriver om mp3-samlingen min. 

 

Så kan jeg jo også ta med om det. 

 



At i 1999, (må det vel ha vært). 

 

(Året etter at jeg hadde gått på det kurset, i Windows NT Server Core Tech, hos Global Knowledge 

Network, på Skullerud. 

 

Som jeg jo har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så dukka plutselig Øystein Andersen opp, (under nicket Heihachi), på irc-kanalen #blablabla, som 

jeg hadde startet, året før da, (må det vel ha vært). 

 

Og dette kom som et slags sjokk på meg, (husker jeg). 

 

For som jeg har skrevet om, i et av de første kapitlene, i Min Bok 4. 

 

Så dukket jo Øystein Andersen opp, på et slags seremonielt vis, (må man vel si), på Ungbo, i 

Skansen Terrasse. 

 

For å si fra til meg, (like etter militæret, i 1993), at han ikke ville ha noe mer med å gjøre lenger. 

 

(Uten å oppgi noen grunn for dette, da). 

 

Og det var jo en ting. 

 

Og det taklet jeg såvidt. 

 

Men når han så, fem-seks år senere, plutselig dukket opp, på #blablabla. 

 

På tross av at han i 1993, hadde sagt det, at han ikke ville ha noe mer med meg å gjøre. 

 

Nei, da ble jeg litt redd for Øystein Andersen, (må jeg innrømme). 

 

For han viste vel da, at han ikke var mann for sitt ord, liksom. 

 

Så Øystein Andersen, han er vel ikke som en mann, (vil jeg si). 

 

Han er vel mer som en bortskjemt drittunge, (må man vel si). 

 

Noe sånt. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil av han, da). 

 

Og like etter det, at jeg kicket og bannet Øystein Andersen, fra #blablabla. 

 

(Etter alle disse årene. 

 

Siden jeg ble redd for han, da. 

 

Siden han ikke hadde holdt det han hadde sagt, i 1993, da. 

 

Nemlig at han ikke ville ha noe mer med meg å gjøre. 

 

Og siden #blablabla jo var min irc-kanal, (må man vel si). 



 

Så ønsket jeg ikke å ha Øystein Andersen der, da. 

 

Siden han skremte meg litt, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Så jeg kick-bannet han derfra, da). 

 

Og like etter dette igjen, så skjedde det, at noen slettet cirka halvparten, av mp3-ene mine, fra 

harddisken, PC-en min. 

 

(Ved å hacke PC-en min, da). 

 

Og disse hackerne, de endret også passordet, på PC-en min, til 'idiot', (eller noe sånt), da. 

 

Men jeg hadde på den her tiden en slags dual-bot, (eller hva det heter igjen), på den stasjonære PC-

en min, da. 

 

For jeg hadde jo fått en CD, med Windows NT Server på. 

 

Da jeg tok det kurset, (i nettopp Windows NT Server), hos Global Knowledge Network, i 1998, da. 

 

Og jeg hadde vel også fått en Windows XP-cd, av Magne Winnem, (må det vel ha vært). 

 

Så da den hackeren endret passordet, på mitt ene operativsystem, da. 

 

Så kom jeg meg med en gang på irc igjen, via det andre operastivsystemet, som jeg også hadde 

installert, på den samme PC-en, da. 

 

Så jeg var på irc hele tida, selv om jeg hadde blitt hacket, da. 

 

Og Glenn Hesler, (som brukte nicket Kazuya, på irc), han fortalte meg det, at passordet, til det 

hackede operativsystemet mitt, det var 'idiot' da, (eller noe lignende). 

 

Så Glenn Hesler, han var også litt innblandet i den her hackingen, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Det var ihvertfall han jeg fikk vite det endrede passordet av. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og etter det her igjen, (seinere i 1999 en gang, må det vel ha vært), så kontaktet forresten Øystein 

Andersen meg, på message, en gang, (på irc). 

 

Og da ville han at jeg skulle kjøre og møte han, på en veikro, (eller om det var et gatekjøkken), 

langt inn i Romerike et sted da, (var det vel). 

 

Men det syntes jeg at virka litt utrygt da, (husker jeg). 

 

Så jeg sa det til han, at det turte jeg ikke. 



 

For jeg syntes at Øystein Andersen virka litt ustabil da, (må man vel si). 

 

Siden han først hadde kuttet meg ut, (på en sermoniell måte, må man vel si). 

 

Og så plutselig ønsket å møte meg, på en veikro, ute i 'Huttaheita', seks år seinere, da. 

 

Nei, da virka det litt som at det var noen ugler i mosen, syntes jeg, (må jeg innrømme). 

 

Så jeg gadd ikke å bli med på å møte Øystein Andersen igjen, langt oppi 'bygda', da. 

 

For jeg visste at han kjente mange kriminelle, osv. 

 

For han hadde pleid å nevne det, på den tida, som vi var kamerater, (nemlig på slutten av 80-tallet 

og begynnelsen av 90-tallet). 

 

At han hadde masse 'kontakter', da. 

 

(Som han kalte det). 

 

Og jeg hadde ikke noe lyst til å for eksempel plutselig bli bortført, av noen av Øystein Andersen 

sine kriminelle kontakter, like ved en veikro, langt oppe i Huttaheita, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så jeg droppa å møte Øystein Andersen igjen, da. 

 

(For det syntes jeg ikke at var verdt risikoen da, må jeg innrømme. 

 

Etter at han kutta meg ut, i 1993, så kunne vel aldri kameratskapet vårt bli som før igjen uansett, 

mente vel jeg, da. 

 

For Øystein Andersen hadde jo ikke da lenger noe troverdighet, (må man vel si). 

 

Og hvem vi ha en kamerat som ikke har noe troverdighet? 

 

Nei, ikke jeg, ihvertfall. 

 

Så etter denne formelle avskjeden, som Øystein Andersen tok med meg, i 1993. 

 

Så kan det ikke lenger bli noe troverdig kameratskap, mellom Øystein Andersen og meg igjen, 

mener jeg. 

 

Så det ville bare blitt som noe tull, at Øystein Andersen og jeg, skulle hatt noe mer med hverandre å 

gjøre, etter denne sermonielle 'begravelsen', som Øystein Andersen foretok, av kameratskapet vårt, i 

1993, da. 

 

Mener nå jeg ihvertfall, da). 

 

Og jeg har ikke hatt noe direkte med Øystein Andersen å gjøre, siden han kutta meg ut, (på 

sermonielt vis, må man vel si), i 1993. 

 



Jeg jobba på TG, for Glenn Hesler og Øystein Andersen sitt automatfirma, i 1994. 

 

Men det var etter at Glenn Hesler hadde spurt meg, (og ikke Øystein Andersen), da. 

 

Og jeg har vel også skrevet noen få Facebook-meldinger, til Øystein Andersen, etter at jeg flyktet 

hit til England, i 2005. 

 

Og Øystein Andersen og jeg, vi har et par ganger begge samtidig vært med 'Tom-gjengen', å spille 

fotball, (på Ellingsrud), uten å si 'hei' en gang, hvis jeg husker det riktig. 

 

Men det er det, liksom. 

 

Så jeg har ikke vært kamerat, med Øystein Andersen, siden 1993, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og jeg fikk litt sjokk, må jeg innrømme, da Øystein Andersen plutselig dukka opp på #blablabla, (i 

1999, var det vel). 

 

Og liksom ødela den fine stemningen, som vi hadde der, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Siden Øystein Andersen hadde oppført seg så teatralsk, (må man vel si), da han besøkte meg, på 

Ungbo, (mens Pia også var der), i 1993, ens ærend for å fortelle meg det, at han ikke ville ha noe 

mer med meg å gjøre, da. 

 

Noe som liksom satt et støkk i meg, da. 

 

Siden Øystein Andersen oppførte seg så rart, da. 

 

Så derfor reagerte jeg ganske kraftig, (må meg innrømme). 

 

Da Øystein Andersen plutselig dukka opp på #blablabla, (som jo var min irc-kanal, må man vel si), 

så mange år etter, at han hadde kutta meg ut, som kamerat, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 146: Enda mer fra høsten 2003 

 

Det nye hovedkortet, til den stasjonære PC-en min. 

 

Det kjøpte jeg i en databutikk, i Bentesebrugata, på Torshov, (husker jeg). 

 

(Fra en kar med lyst hår, med for meg ubestemmelig aksent, som jobba der). 

 

Og det var også sånn, (husker jeg), at Axel en gang ringte meg, fordi at de hadde problemer, med 

PC-en, på restauranten der han jobba, (som kokk). 

 

Nemlig restauranten Oskar Bråten, på Torshov, da. 

 

Jeg måtte til slutt da ta med PC-en, til vertshuset Oskar Bråten, opp til den databutikken, i 

Bentsebrugata, da. 

 

(Og det viste seg at den PC-en trengte ny strømforsyning, da. 

 

Noe han franskmannen, (eller hva han var), fiksa ganske raskt, vel). 

 

Og en annen gang, som jeg var i Bentsebrugata der, for å kjøpe deler til PC-en min. 

 

Så overhørte jeg det, at han franskmannen, sa til assistenten sin, at jeg var en vanskelig kunde, da. 

 

Som alltid skulle ha masse ekstraservice, osv. 

 

(Noe sånt). 

 

Så etter det, så gadd jeg ikke å gå til den butikken noe mer, da. 

 

(Og det var også en episode der, med en kar, som tydelig var tung narkoman. 

 

Som skulle kjøpe deler til PC-en sin da, husker jeg. 

 

En episoden som jeg syntes at var litt rar, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så etter det her, så begynte jeg å kikke på nettstedene, til nettbutikker, som MPX.no, (heter de vel), 

og Komplett.no da, (husker jeg). 

 

Og jeg kjøpte blant annet en trådløs router da, høsten 2003. 

 

(Siden jeg jo da hadde to pc-er. 

 

Etter at jeg hadde fått meg den Toshiba-laptopen). 

 

Så jeg hadde to pc-er og trådløst nettverk, oppe og kjøre, i Rimi-leiligheten min, høsten 2003, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at jeg diskuterte, med Magne Winnem, (på telefon vel), om hvordan mp3-

spiller, som jeg skulle kjøpe. 

 

(For jeg hadde jo da ganske nylig begynt å jobbe, på Rimi Langhus, igjen. 

 

Og Langhus, (eller Vevelstad, som togstasjonen het), det stedet lå jo cirka en halvtimes kjøretur, 

med tog, fra Oslo S, da. 

 

Så jeg tenkte at jeg burde vel hatt meg en walkman, (eller en mp3-spiller), da. 

 

Så slapp jeg å sitte og se dum ut, på toget, hele veien, til og fra Langhus, da. 

 

Og jeg husker at jeg tenkte fram og tilbake, på hvordan mp3-spiller, som jeg skulle meg kjøpe, da. 

 

Økonomen i meg, ville at jeg skulle kjøpe en billig mp3-spiller, til under tusen kroner, da. 

 

Men på en sånn mp3-spiller, så kunne man bare ha cirka 10-20 sanger, da. 

 

Så den ville jeg nok ganske raskt, ha blitt misfornøyd med, (forestilte jeg meg). 

 

For det var to typer mp3-spillere, på markedet, på den her tiden, da. 

 

(Hvis jeg har skjønt det riktig, ihvertfall). 

 

Nemlig de som brukte flash-minne vel, (sånn som minnebrikker). 

 

Og de som brukte harddisker, vel. 

 

Og de flashminne-mp3-spillerne, de var det ikke så veldig høy lagringskapasitet på, uansett om man 

kjøpte den dyreste, liksom. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og Ipod, den kostet bare cirka en tusenlapp mer, enn den billigste harddisk-mp3-spilleren, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Ipod, den hadde blitt skrytt opp i skyene, i de norske løssalgsavisene, da. 

 

Siden den hadde et så brukervennlig display, da. 

 

(Og også en kul design, da). 

 

Så jeg tenkte det. 

 



(Siden jeg jo var litt deppa, siden at jeg hadde måttet jobbe så mye ekstra, (på Rimi Langhus), i 

sommerferien, noen uker tidligere). 

 

At nå slår jeg like godt på storetromma, med en gang, når jeg skal kjøpe meg mp3-spiller. 

 

For ellers, (hvis jeg skulle ha gått forsiktig fram). 

 

Så hadde jeg sikkert kjøpt meg en liten mp3-spiller først. 

 

Og så en større seinere. 

 

Men hvorfor ikke bare kjøpe den beste med en gang, tenkte jeg da. 

 

Og så bestilte jeg meg en Ipod, fra Apple sin nettbutikk, da. 

 

Og fikk den levert, på døra, fra DHL, (var det vel), en del dager seinere, da. 

 

Og jeg måtte gå på Komplett sin butikk, i Møllergata, (var det vel). 

 

For å kjøpe meg firewire-kort, (til den stasjonære PC-en min da), husker jeg. 

 

For Ipod brukte firewire, for å kommunisere med PC-en, da. 

 

Og da spurte de meg, i Komplett-butikken, om hvor jeg hadde fått tak i den Ipod-en min fra, da. 

 

For det var lang ventetid, på å få kjøpt Ipod, i Apple sin butikk, i Oslo, da. 

 

(Hvis jeg husker riktig). 

 

Men det var bare å bestille, på nettet, da. 

 

Og så kom Ipod-en, ganske raskt levert, fra USA da, (må det vel ha vært). 

 

(Fant jeg ut, da). 

 

Og da fikk jeg faktisk plass til hele mp3-samlingen min, på den Ipod-en da, (husker jeg). 

 

Og det var ganske artig, (husker jeg at jeg syntes), å sette den Ipod-en på 'shuffle', da. 

 

For da fikk jeg plutselig noen ganger høre nye sanger. 

 

Som jeg ikke hadde hørt så mye på tidligere, da. 

 

Av sanger som David Hjort, (for eksempel), hadde brent på en CD for meg, og sånn, da. 

 

(Nemlig med et svensk band, som jeg ikke husker hva heter lenger nå, osv). 

 

Så Ipod-en, den var et godt kjøp, husker jeg at jeg syntes selv. 

 

Jeg fikk hele musikksamlingen min på den, da. 

 

Og det var også fin lyd i den mp3-spilleren, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 



 

Selv om jeg husker det, at displayet på Ipod-en, det ble ganske raskt litt ripet opp, da. 

 

Siden jeg pleide å ha den i lomma, da jeg gikk fra Vevelstad togstasjon, og til Rimi Langhus, blant 

annet, (husker jeg). 

 

For da hadde jeg den Ipod-en, i samme lomme, som husnøklene mine da, (må det vel ha vært). 

 

Så den Ipod ble litt ripet, etter bare noen få uker, da. 

 

Men jeg hadde noe som ble kalt for mobilskjerm-fiks, (eller noe lignende), liggende hjemme. 

 

Som jeg brukte, for å fikset den skjermen etterhvert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 147: Mer fra Rimi Langhus og Rimi Bjørndal 

 

På Rimi Langhus, så foregikk vel mesteparten av skravlinga, nede på spiserommet. 

 

Så det skjedde vel ikke like mye der, (i 2003), som på Rimi Bjørndal. 

 

Men en episode jeg husker. 

 

Det var at to nyansatte ungdommer, som jobba, på Rimi Langhus, da jeg begynte der igjen, som 

låseansvarlig, våren 2003. 

 

Det var Stian Augestad og Fredrik Karlsen. 

 

Og jeg mener å huske at jeg overhørte det, at de her to kara, prata seg imellom, (mens de la opp 

frysevarer, eller noe sånt vel), om at det var dumt, at jeg, som var en så god butikkleder, (eller noe 

lignende), skulle jobbe med data. 

 

(Siden jeg hadde forklart dem, da de spurte, at jeg studerte ved ingeniørhøyskolen, da). 

 

For de her to kara, de mente vel at jeg så flink med mennesker da, (eller noe lignende), hvis jeg 

skjønte det riktig. 

 



(Noe sånt). 

 

Selv om det vel også er mulig å jobbe som leder, selv om man har utdannelse, innen data. 

 

Jeg hadde jo mål å få meg en jobb, som IT-leder, og tjene mellom en halv million og en million, i 

året, liksom. 

 

Men det var ikke sånn at de her to kara, prata _med_ meg, om det her. 

 

Det var istedet sånn at de prata _om_ meg, da. 

 

Bak min rygg, må man vel si. 

 

Så jeg fikk ikke forklart dem ordentlig, om hvordan jeg selv så for meg det her, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Bjørndal, så ville butikksjef Johan der, at jeg skulle slutte å jobbe der, på torsdagene. 

 

(Og bare jobbe der på lørdagene). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

(Etter sommerferien 2003 en gang, vel). 

 

I begynnelsen så gikk jeg ikke med på det her, for jeg syntes det var greit å få en del i lønn, da. 

 

Men han Johan, han forlangte så mye, av medarbeiderne. 

 

Så det ble slitsomt å jobbe der, to vakter i uka, da. 

 

For jeg måtte jo liksom fokusere på studiene mine også. 

 

(Som liksom var hovedprioriteten min, på den her tida, da. 

 

For det var jo snakk om heltidsstudier, liksom). 

 

Så jeg gikk etterhvert med på å bare jobbe på Rimi Bjørndal, på lørdagene, (fra klokka 14 vel, til 

cirka klokka 19), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Lars Boye, fra Rimi sin sikkerhetsavdeling. 

 



(Som jeg også har skrevet om, fra 'Rimi Kalbakken-tida'. 

 

Tidligere i den her boken). 

 

Han begynte etterhvert istedet å jobbe som distriktsjef, i et distrikt i Oslo Vest, (var det vel). 

 

Og Lars Boye, han bodde vel på Bjørndal, (ettersom jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og han kom en gang, (i år 2003, må det vel ha vært), innom Rimi Bjørndal, en lørdag ettermiddag, 

som jeg jobba som låseansvarlig, da. 

 

For å handle, (eller noe sånt), må det vel ha vært. 

 

Ihvertfall så huket Lars Boye tak i meg, (husker jeg). 

 

Og ville at jeg skulle gjøre ditt og datt, inne på flaskerommet, da. 

 

Men da viste jeg Lars Boye en lapp, (husker jeg), som butikksjef Johan hadde skrevet til meg, 

dagen før, (eller noe sånt), da. 

 

Om ting som skulle gjøres, i butikken, da. 

 

Og så forklarte jeg Lars Boye det, at jeg hadde mer enn nok å gjøre, fra før, da. 

 

(For Rimi Bjørndal er en veldig travel butikk, da. 

 

Spesielt på ettermiddagene, på lørdagene. 

 

Selv om jeg for ikke så lenge siden, mener å ha sett det, på Google Maps, at de nå i tillegg også har 

fått seg en Rema-butikk, oppe på Bjørndal der. 

 

Men på den her tida, så var Rimi Bjørndal den eneste kjede-matbutikken, på Bjørndal, da). 

 

Så jeg sa til Lars Boye det, at han måtte ta det her ordreveien, da. 

 

(Altså med butikksjef Johan, da. 

 

Hvis Lars Boye var hans distriktsjef, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, for å være ærlig). 

 

Og det mener jeg at jeg hadde rett til å si, da. 

 

For jeg kunne jo ikke ha to direkte overordnede, på den samme vakta, liksom. 

 

For det mener jeg at bare hadde blitt tull og tøys, (for på si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men.men. 



 

Det var også sånn, på Rimi Bjørndal, (husker jeg), at det var vanskelig å se hvem som var muslimer 

der, (må man vel si). 

 

Og med det, så mener jeg det, at Fredrick og Toro. 

 

De fikk butikksjef Johan til å bestille en type frossenpizza, som ikke var i Rimi Bjørndal sitt 

sortiment. 

 

Nemlig Mia Pizza med kylling. 

 

Denne var frossenpizzaen, den var vel i ICA sitt supermarked-sortiment, så Hakon sitt grossistlager 

på Skårer, (som Rimi Bjørndal fikk varer fra), de førte dette pizzaslaget, da. 

 

Men dette slaget frossenpizza, det gikk jo ikke inn i kassa, da. 

 

(Ihvertfall så stod det vel ikke noen ordentlig label, for denne varen, på pizzadisken, til Rimi 

Bjørndal). 

 

Men Fredrick og Toro, de spiste tydeligvis bare halal-mat, (eller noe sånt), da. 

 

Så de fikk lov til å ha sin egen frossenpizza, i frysedisken, til Rimi Bjørndal, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Selv om vel denne pizzaen ikke gikk inn i kassa. 

 

Men nå satt vel ikke jeg noe særlig i kassa, på den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi 

Bjørndal. 

 

(Nemlig fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så hva de gjorde i kassa, når noen ville kjøpe denne Mia Pizza med kylling. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men sånn som jeg husker det, så ble ikke disse pizzaene priset, da. 

 

(Selv om de vel ikke gikk inn i kassa). 

 

Så man må vel si at Fredrick og Toro, de var så vanskelige, at de skaffet plunder for Rimi Bjørndal, 

da. 

 

Siden de var så kresne i matveien, da. 

 

Sånn at Rimi Bjørndal måtte føre varer, som ikke gikk inn i kassa, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var også noe lignende, som skjedde, da jeg kom tilbake fra sykmelding, som butikksjef, på 

Rimi Langhus, våren 2002, (husker jeg). 

 

Assistent Sølvi Berget der, hu hadde da, (mens jeg hadde vært sykmeldt), begynt å selge lomper og 

lefser, (som stod i to sjokkselgere, av papp), fra Skoga Brød. 

 

(Hennes tidligere arbeidsgiver, da). 

 

Disse lompene og lefsene, de gikk jo ikke inn i kassene, på Rimi Langhus. 

 

For de var jo ikke i Rimi sitt sortiment. 

 

Og jeg prøvde å si fra, til distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, om at assistent Sølvi Berget, hadde tatt 

inn disse varene, som ikke gikk inn i kassa, da. 

 

(Og som vel var fra en leverandør, som Rimi ikke hadde noe kontakt med offisielt, vel). 

 

Men distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hu bare lo det bort, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Hun svarte ihvertfall ikke noe ordentlig, (sånn som jeg husker det), da jeg gjorde et poeng av det, at 

det stod noen varer, (like utafor kontoret, var det vel, at disse to pappdisplayene stod), som Rimi-

butikker egentlig ikke skulle selge, da. 

 

Og det var litt dårlig, av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (syntes jeg). 

 

For varer som ikke er i sortimentet. 

 

De skaper adskillig krøll, i kassa, da. 

 

Siden de ikke går inn der. 

 

Og siden butikker flest hadde skannere, i kassa, på den her tida. 

 

Så var det nesten ingen, i Rimi, som visste hvordan man skulle bruke en prismaskin, da. 

 

Så varer som ikke gikk inn i kassa, de ble det vel ganske ofte gjettekonkurranse om, når det gjaldt å 

finne den riktige prisen, når de kom fram, til kassa, da. 

 

Og jeg hadde jo selv jobbet som heltidskasserer, på OBS Triaden, fra høsten 1990. 

 

Så jeg visste hvor mye heft det ble, av sånne varer, som ikke gikk inn i kassa, da. 

 

Samtidig, så kan også kasserere få sparken, (hvis jeg ikke tar helt feil), for å slå inn feil pris, i kassa, 

da. 

 

Så sett fra en kasserers synspunkt. 

 

(Et synspunkt som jeg ganske lett klarte å se, som butikksjef, (må jeg vel si). 

 



Siden jeg jo hadde jobba som kasserer, (på Matland/OBS Triaden), cirka 10-12 år tidligere). 

 

Så var varer som ikke gikk inn i kassa, en fæl uting, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men dette var visst ikke distriktsjef Anne-Katrine Skodvin enig i, da. 

 

Og hva assistent Sølvi Berget tenkte på, det veit jeg ikke. 

 

Men hennes dømmekraft, den hadde jeg vel ikke så høye tanker om, fra før heller, (tror jeg). 

 

Så hu gadd jeg vel ikke å prate med, om det her, engang. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For hu hadde jeg vel nesten gitt opp, tror jeg. 

 

(For å si det sånn). 

 

Siden hu var så skjør, da. 

 

(Som jeg har skrevet om, tidligere i den her boken). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 148: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

Det var også sånn, på Rimi Bjørndal, at Fredrick og jeg, vi pleide å byttelåne Hollywood-filmer, 

(husker jeg). 

 

Fredrick prakka blant annet på meg filmer som '51st. State', (husker jeg), som jeg aldri hadde tid 

eller lyst til å se, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Fredrick bodde først hos mora si, på Bjørndal, (mener jeg å huske). 

 

Men han fikk seg ganske raskt en Rimi-leilighet, nede på Tøyen/Carl Berner, og ble nabo med Toro 

der, da. 

 

Og jeg husker at jeg besøkte han der en gang, (etter at jeg hadde kjørt han hjem fra jobben, med 

Sierra-en min, vel). 

 

Og da viste han Fredrick med meg et dataprogram som het E-mule, (husker jeg). 

 

Som han brukte til å laste ned musikk og filmer, da. 

 

Og etter at Fredrick hadde visst meg dette programmet. 

 

Så ville Khaldoon, (fra Rimi Bjørndal), at jeg skulle hjelpe han, med å installere E-mule, (som han 

uttalte på norsk), på hans PC da, (husker jeg). 

 

Og det var vel andre gangen, (tror jeg), at jeg var på besøk, oppe hos Khaldoon. 

 

(Som fortsatt bodde på gutterommet, hjemme hos foreldrene sine, da. 

 

Som bodde cirka ved Geviret der vel, på Bjørndal). 

 

For å hjelpe han, med noe datagreier, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg var på besøk, oppe hos Khaldoon, for å hjelpe han, med noe datagreier. 

 

Så spurte Khaldoon meg, om B-gjengen, var de, som hadde 'gele i håret', (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men det visste jeg ikke, da. 

 

Så da svarte jeg ikke noe, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Khaldoon er vel fra Iran, (eller noe sånt), men jeg mener å huske, at foreldrene hans, hadde 

julepynt, (på en duk, eller noe lignende), i stua, i 'heimen' sin, på Bjørndal, da. 

 



Så det er mulig at Khaldoon er kristen, da. 

 

Han pleide ihvertfall å gå med en hvit tennisskjorte, med en hvit t-skjorte under, (husker jeg). 

 

Så Khaldoon er kanskje kristen da, siden hvit vel er en farge, som kristne ofte går i. 

 

(Noe sånt). 

 

Khaldoon prakket også på meg en flim, som jeg ikke hadde lyst til å se, (husker jeg), den siste 

gangen, som jeg var på besøk, oppe hos han. 

 

(Ikke så langt unna Karma Tashi Ling der, på Bjørndal). 

 

Og det var en Jackie Chan-film, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var jo fascinert av internett-teknologien, (som fortsatt var ganske ny, i 2002). 

 

Så jeg dreiv og lastet ned blant annet filmer da, som jeg brente, sånn at man kunne se dem, på 

DVD-spillere, osv. 

 

Og en film, som jeg lastet ned, på den her tiden, (husker jeg). 

 

Det var 'Panic Room', med Jodie Foster, da. 

 

Og den brente jeg for han Fredrick da, husker jeg. 

 

Og han Fredrick, han lånte vel den filmen videre, til han Petter, (mener jeg  å huske). 

 

(Han som Chris hadde sagt om. 

 

At hvis jeg ønsket noen drept, så kunne jeg bare prate med han. 

 

For han Petter, han var sønn av en som var med i Bandidos da, eller noe sånt. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall)). 

 

Og han Petter, han husker jeg at sa til meg, at han syntes, at den 'Panic Room'-filmen, var så bra, da. 

 

Noe jeg ikke syntes selv egentlig, (husker jeg). 

 

For jeg syntes bare at teksten, i starten, på den filmen, var litt kul. 

 

(Og ikke resten av filmen, da). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Petter, han slutta før meg, på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

Og han begynte istedet å jobbe på en bensinstasjon da, (husker jeg). 

 

Men før han slutta, (på Rimi Bjørndal), så spurte han meg om en tjeneste, (husker jeg). 

 

For Petter, han hadde så dilla, på 80-tallet, (husker jeg). 

 

Og han gikk med t-skjorter, som hadde 80-talls heavy-band, som motiv, (mener jeg å huske). 

 

Og Petter, han spurte meg det. 

 

Om jeg, (som jo hadde vokst opp, på 70 og 80-tallet). 

 

Kunne brenne en CD til han, med bra heavy-musikk, fra 80-tallet på, da. 

 

Men jeg som hadde vokst opp på 80-tallet. 

 

Jeg huska jo det. 

 

At på 80-tallet, så fantes det jo ikke bare 'puddel-rock'-musikk, som det ble kalt. 

 

For jeg selv, jeg hatet jo heavy, (på 80-tallet), må man vel si. 

 

(Jeg hørte jo mye heller på band som Depeche Mode og the Cure, osv. 

 

Og listepop, før det igjen). 

 

Men det skjønte nok ikke han Petter, da. 

 

Men jeg hadde jo hatt en tremenning. 

 

(Nemlig Øystein Andersen). 

 

Som hørte mye på heavy, på 80-tallet. 

 

Så jeg bare lasta ned noen av de heavy-sangene, som jeg husket at Øystein Andersen hadde pleid å 

spille, da. 

 

De gangene, som jeg var på besøk hos han, (på Lørenskog), på slutten av 80 og begynnelsen av 90-

tallet. 

 

(Nemlig sanger som 'One More Reason', med L.A. Guns, og '18 and life', med Ski Row, osv). 

 

Og så ga jeg etterhvert den CD-en, til han Petter, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Fredrick, (fra Rimi Bjørndal), han klagde også på Sierra-en min, en gang, mens jeg kjørte han 

og noen andre Rimi Bjørndal-folk hjem, etter jobben, høsten 2002 en gang, (husker jeg). 

 

Og da satt han i baksetet, (mener jeg å huske). 

 

(Antagelig fordi at Toro, eller noen andre, satt i passasjersetet foran, da). 

 

Og jeg var litt enig, med Fredrick, i at baksetet på Sierra-en min, så rimelig stygt ut. 

 

(For det var vel et hull i trekket til det baksetet, eller noe lignende, vel). 

 

Men jeg var jo ungkar, så jeg brydde meg vel ikke så mye, om hvordan baksetet på bilen min så ut 

da, (for å si det sånn). 

 

Og den bilen, den hadde jo også blitt kalt for 'kongebilen', av en bilreparatør, på et bilverksted på 

Rommen, et par år tidligere. 

 

Så det var litt delte meninger, om Sierra-en min da, (må man vel si). 

 

Men jeg syntes kanskje at det var litt uhøflig, av han Fredrick, å klage sånn på bilen min, da. 

 

Samtidig med at jeg kjørte han hjem fra jobben, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men han Fredrick, han bodde jo fortsatt på gutterommet, (hjemme hos mora si), på den her tida. 

 

Så jeg regna vel med at han var en nerd, (eller noe sånt), da. 

 

(Jeg lurte nok litt på om han ikke var det, ihvertfall. 

 

For han var også veldig glad i noe slags kryptisk AI spill-programmering, (husker jeg). 

 

Og han Fredrick, han så også litt kjedelig ut da, med en sveis som gikk rett ned, liksom. 

 

Jeg har vel skrevet at han så ut som en forvokst guttunge, (eller noe lignende), i et tidligere kapittel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, etter at jeg hadde avskiltet Sierra-en. 

 

Så ble Fredrick og jeg tilbudt å sitte på ned til sentrum, (etter jobben), med en av de muslimske 



vaskerne, som vaska på Rimi Bjørndal, samtidig med at vi Rimi Bjørndal-folka dreiv med 

kassaoppgjøret, da. 

 

(En vasker, som vel antagelig var ansatt i et annet vaskefirma, enn Kvalitetsrengjøring, som vaska 

der, da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal, fra 1996 til 1998. 

 

For Rimi Bjørndal, de hadde nok bytta vaskefirma, siden 1998. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall. 

 

Selv om jeg ikke tørr å si det helt sikkert, hva navnet på det vaskefirmaet, som vaska, på Rimi 

Bjørndal, i 2002 og 2003, kan ha vært). 

 

Og han vasker'n, han slapp av Fredrick og meg, i Storgata da, (var det vel). 

 

Og da husker jeg det, at han Fredrick mente det, at det var merkelig at jeg visste hvor vi var. 

 

Han sa noe sånt som at: 'Jasså, du er kjent i sentrum', (eller noe lignende). 

 

Og det er første gang at jeg har opplevd å bli ugle-sett liksom, fordi at jeg var kjent, i Oslo, da. 

 

Så da ble jeg litt paff, (husker jeg), da han Fredrick sa det her, da. 

 

For det ble som noe rart for meg da, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo bodd, i Oslo, siden 1989. 

 

Det vil si i cirka 13-14 år, på den her tida, vel. 

 

Og jeg hadde jo tatt trikken gjennom Storgata mange ganger, i løpet av de her 13-14 årene. 

 

For Storgata forbinder jo liksom Grunerløkka med Oslo sentrum, da. 

 

Og da vi skulle ta eksamener, på NHI, høst-semesteret 1989. 

 

Så måtte jeg jo ta trikken, gjennom Storgata. 

 

Og fram til 'Bjerkelunden', som de kalte Birkelunden, på Trafikanten. 

 

(Som jeg jo har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Og Magne Winnem, han hadde jo dratt meg med på en Rimi-fest, på Grunerløkka, en gang. 

 

Og søstera mi dro meg også med gjennom Storgata, på vei til utestedene i sentrum, da hu bodde i 

Christies gate, på Øvre Grunerløkka, (husker jeg). 

 

Og Legevakta ligger jo i Storgata. 

 

(Hvor jeg jo dro, da jeg skadet kneet mitt, på midten av 90-tallet, for eksempel). 

 

Og i russetida, så var vi jo på russekro, på utestedet Cats, i Storgata, (mener jeg å huske). 

 



Og da jeg bodde på Bergeråsen, så hørte jeg mye på Radio 1, da jeg var i tenårene. 

 

Og Radio 1 Club, det utestedet, det lå i Storgata, da. 

 

(Som jeg vel har skrevet om tidligere, i Min Bok-bøkene). 

 

Bare for å ta noen eksempler. 

 

Så å plutselig få en klage i trynet, fra en nerd, som fortsatt var i slutten av tenårene, (eller i 

begynnelsen av 20-årene), liksom. 

 

(Og som vel kanskje ikke hadde hatt noe liv, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Om at det liksom var noe galt, at jeg var litt kjent, i Oslo sentrum. 

 

Nei, det ble som noe rart for meg. 

 

Jeg hadde ikke tenkt over det før, at noen kunne synes at det var galt med det, å være kjent i 

hovedstaden, liksom. 

 

Så dette var kanskje nesten som et gufs fra Sovjet eller Hitler-Tyskland. 

 

(Eller Taliban). 

 

Man hadde liksom ikke lov til å gå ut av heimen sin, om kvelden, da. 

 

Man måtte bare sitte hjemme i stua si og lese koranen, da. 

 

(Eller hva Fredrick kan ha ment). 

 

For man skulle liksom ikke ha noe liv da, og være kjent her og der, i storbyen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 149: Enda mer fra Rimi Bjørndal 

 

På Rimi Bjørndal, så var det også sånn, at Gezim, (fra Kosovo vel), en gang 'babla' om, at familien 

hans, (på Bjørndal), ikke hadde fjernkontroll, til TV-en sin, da. 

 

Og jeg hadde vært en del i butikken Claes Ohlson, i Torggata, da. 

 

Så jeg huska det, at jeg hadde sett en ganske billig universal-fjernkontroll der, da. 

 

Så jeg kjøpte med en sånn fjernkontroll, for Gezim, (en dag etter studiene mine ved HiO IU, eller 

noe sånt, da), husker jeg. 

 

Og så skulle Gezim og jeg, teste den fjernkontrollen, etter jobben, en dag, da. 

 

(Høsten 2002, eller noe sånt, vel). 

 

Og Gezim og dem, de hadde den største TV-en, som jeg noengang hadde sett, (husker jeg). 

 

For TV-en deres, den dekket en hel vegg, i stua deres da, (som vel muligens var en kjellerstue, hvis 

jeg husker det riktig). 

 

Hvis jeg husker det riktig, så var den TV-en til Gezim og dem sånn, at den bestod av cirka tjue 

vanlige TV-er, tilsammen utgjorde en kjempestor TV, da. 

 

Noe sånt. 

 

(Og jeg fikk vel aldri noen penger, av Gezim, for den fjernkontrollen. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Selv om den vel virka, på den store TV-en deres. 

 

Men den fjernkontrollen var ikke så utrolig dyr, da. 

 

Så det var vel ikke verdens undergang, akkurat). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, (en del måneder seinere). 

 

Så skulle jeg dra innom Gezim, med en CD, (eller noe sånt), etter jobben, da. 

 

Og da jeg ringte han, på mobilen hans, da. 

 

(Da jeg stod utafor huset deres. 

 

Som lå i Granbergstubben, vel). 

 



Så var det søstera hans som svarte, da jeg ringte da, (husker jeg). 

 

Så det er mulig at Gezim hadde gitt mobilen sin, til lillesøstera si, da. 

 

Etter at han hadde gitt meg mobilnummeret sitt, året før, eller noe sånt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, en stund. 

 

Så begynte også Songül sin omtrent jevnaldrende bror Muhammed, å jobbe der, (husker jeg). 

 

Muhammed sa at Songül hadde spilt håndball, på Holmlia. 

 

Og at han holdt med Galatasaray, (mener jeg å huske). 

 

Muhammed spurte også hvilket lag jeg holdt med, da. 

 

(En gang vi gikk på bussen, etter jobben, husker jeg). 

 

Og jeg svarte at jeg holdt med Everton da, (husker jeg). 

 

Og Muhammed fortalte meg på bussen, at han likte en film, som het 'Mafiabrødre' da, (var det vel). 

 

Og jeg fortalte at jeg også likte andre filmer, i samme genre. 

 

Men Muhammed likte ikke de andre filmene da, (husker jeg), men kun den Mafiabrødre, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Lome og Songül, de pleide forresten å møte noen folk, i rånebiler vel, ved lagerrampa, til Rimi 

Bjørndal der, (husker jeg). 

 

Dette var vel den første tida, som jeg jobba der. 

 

Og jeg syntes det virka som at dette var noe de var vant med å gjøre. 

 

Og jeg var jo bare låseansvarlig der. 

 

Så det var ikke sånn at jeg prøvde å ta opp dette med noen, da. 

 

(For det var vel vanskelig å si, at de gjorde noe galt liksom, da. 



 

Eller hvordan dette var igjen). 

 

Men jeg husker bare at jeg la merke til dette hendte, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på en varetelling, på Rimi Bjørndal, under butikksjef Johan, (husker jeg). 

 

At dem istedet for å bestille pizza, begynte å steike frossenpizzaer, i den ovnen som var ment, for 

halvstekte brød da, (husker jeg). 

 

Og da husker jeg det, at hu Songül begynte å 'bable' om det, at hu hadde fått i seg noe, som det ikke 

var meninga, at hu skulle få i seg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg mener at jeg også overhørte det, at hu Songül seinere sa, til noen andre Rimi Bjørndal-folk 

der. 

 

At jeg hadde 'dissa' henne, da. 

 

Men da sa jeg ikke noe, (husker jeg). 

 

For da jeg vokste opp, så var 'disse' noe som magen ens gjorde, hvis man var litt feit, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 150: Mer fra HiO IU og Rimi Bjørndal 

 

Det var også sånn, på ingeniørhøyskolen, at Dag Anders Rougseth aka. Dagga der, plutselig en dag. 

 



(Høsten 2003, tror jeg det må ha vært). 

 

Begynte å 'bable' om, (utenfor sammenhengen, må man vel si), at alle i Oslo-politiet, var 'fra Toten'. 

 

Noe han sa på en slags Toten-dialekt da, (må det vel ha vært). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Denne bablinga, til Dagga, om 'Toten-purker'. 

 

Den satt meg litt ut. 

 

Så jeg ble vel bare paff, og sa vel ikke noe selv, da han Dagga begynte med den her kryptiske 

bablinga si. 

 

For dette var liksom som noe helt utafor sammenhengen, (syntes jeg), da. 

 

Hvorfor begynte Dagga å nevne det her, liksom? 

 

Var det noe galt, som foregikk, som lettlurte Toten-purker aldri kom til å skjønne noe av? 

 

Var det noe Dagga tulla om her, som han bare ville si 'A', men ikke 'B', om? 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at det var en farget kunde, (i 20-åra vel), ved navn Muhammed, på Rimi 

Bjørndal, på den tida, som jeg jobba som låseansvarlig der, (husker jeg). 

 

Og dette var den samme Muhammed, som David Hjort hadde ment om, at var med på et stort 

tobakkstyveri, på Rimi Bjørndal. 

 

På den tida, som jeg jobba som assisterende butikksjef der, (nemlig fra 1996 til 1998), da. 

 

(For han Muhammed, han hadde da stått og hengt, ved frukt-avdelinga. 

 

I mange minutter, den siste timen, (var det vel), en lørdag, som jeg hadde jobbvakt, (husker jeg). 

 

Og den siste timen, på Rimi Bjørndal, på lørdager. 

 

Den timen er veldig travel, da. 

 

Så jeg kunne liksom ikke fokusere på han Muhammed, hele tida, da. 

 

Og finne ut hvorfor han hang i frukta, (like ved en alarm-sensor, som ble satt ut av spill, ved at den 

ble sprayet over, med noe slags lakk, vel). 

 



For det var så mye annet som heftet meg, da. 

 

Og da David Hjort ringte og vekte meg, mandagen etter. 

 

Så bare sa jeg 'nei', da David Hjort mente at han Muhammed hadde vært med på det her ranet, da. 

 

For jeg hadde jo ikke noe bevis for det, liksom. 

 

(For det kunne jo ha vært noe lureri og, tenkte jeg kanskje. 

 

Og David Hjort, han hadde fortalt meg det. 

 

Like etter at han begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal. 

 

At han pleide å ha mange kriminelle kamerater, osv. 

 

Så jeg syntes kanskje det ble litt rart, at David Hjort, som hadde mer eller mindre vært kriminell 

selv, ringte meg om det her, da). 

 

Og jeg likte ikke å bli veket på den måten heller, av en hysterisk David Hjort, (må man vel si at han 

var). 

 

Så jeg prøvde vel å roe det ned, da. 

 

For hvorfor ringte David Hjort meg om dette, liksom? 

 

Han var jo ikke noe sjef, (eller noe), på Rimi Bjørndal. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hun Songül Özgyr, (fra Rimi Bjørndal), hun kjente han 'kunde-Muhammed' da, (husker jeg). 

 

(Altså ikke broren hennes Muhammed, men en annen Muhammed, da). 

 

Og det ble også til at jeg vekslet noen ord, med han kunde-Muhammed, noen ganger da, (husker 

jeg). 

 

For leder-kollega Fredrick og jeg. 

 

Vi hadde møtt han Muhammed, på T-banen, ned til sentrum, en gang, da. 

 

(Så han Fredrick må vel muligens ha kjent han kunde-Muhammed, da. 

 

Siden vi satt liksom i en gruppe med han, på T-banen, på vei ned til sentrum, da. 

 

For jeg kjente ikke egentlig han kunde-Muhammed, da. 



 

Så det hadde nok ikke vært naturlig for oss, å sitte sammen på T-banen, hvis ikke han Fredrick 

hadde vært der, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Så kunde-Muhammed og jeg, vi kjente hverandre, gjennom han lederkollega-Fredrick, da. 

 

For å få med om det). 

 

Og da hadde han Muhammed prata om, at han hadde tenkt å flytte til London, (eller noe sånt), da. 

 

(For han var arbeidsledig, men kjente noen folk som bodde i London, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og seinere, så spurte jeg han Muhammed, om han hadde vært i London, (eller noe sånt), da. 

 

Men da svarte vel han Muhammed ved å spørre meg et spørsmål om en tilbudsplakat, som hang på 

veggen, i kassaområdet, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Noe sånt. 

 

(Så dette må vel ha vært mens jeg dreiv og stengte butikken da, antagelig. 

 

Og etter at han kunde-Muhammed hadde preika med hu Songül, i posten, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så han kunde-Muhammed, han svarte ikke alltid klart på det jeg spurte han om, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og en gang, (når han var og handla, på Rimi Bjørndal). 

 

(Og jeg også stod i kassaområdet der. 

 

Og han vel også prata med hu Songül, i posten, først). 

 

Så spurte jeg han kunde-Muhammed, om hvorfor han gikk på krykker da, (eller noe sånt). 

 

Og da svarte han kunde-Muhammed, at han hadde 'blitt skutt' da, (husker jeg). 

 

Så Bjørndal var nesten litt som New York da, (kan man vel kanskje si). 

 

Siden folk ble skutt der, (og sånn), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 151: Mer fra tiden etter at jeg sluttet som 

butikksjef 

 

Høsten 2002, (må det vel ha vært). 

 

Så dro David Hjort meg med, på 'harrytur' til Sverige, (husker jeg). 

 

(Eller rettere sagt, så var det hans samboer Melina, som kjørte). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde egentlig ikke så lyst til å dra på harrytur. 

 

Jeg bodde jo midt i Oslo sentrum. 

 

Og jeg hadde jo jobbet lenge i matbutikk. 

 

Så jeg visste hvor man kunne få tak i de forskjellige tingene relativt billig, i Oslo, da. 

 

Og jeg hadde jo, (mer eller mindre ihvertfall), kjørt rett forbi både Svinesund og Strømstad, da jeg 

var på ferietur, til Gøteborg, noen måneder tidligere. 

 

(Etter bryllupet til fetteren min Tommy, i Fredrikstad, sommeren 2002. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Men David Hjort, han 'maste som et lokomotiv' da, (som de pleide å si, i Åpen Post). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ei venninne av Melina, (som jeg ikke husker navnet på), var også med på den her harryturen. 

 



Og jeg har jo skrevet om det tidligere, at David Hjort en gang sa det, at dama hans Melina, hadde 

vært 'Bandidos-hore'. 

 

Og det skulle ikke forrundre meg mye, om hu venninna til hu Melina også hadde vært noe lignende. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Men det var noe ved henne, som fikk meg til å tenke litt i de banene, da. 

 

Uten at jeg klarer helt å sette fingeren på det nå. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Glenn Hesler og Alex, (altså ikke Alex fra Rimi Sinsen, men en annen Alex, som bodde på Torshov, 

og som kalte seg 'Dark Dog', på nettet). 

 

De hadde jo dratt meg med på harrytur, til Sverige, i romjula, 1998. 

 

Og da passa det bra, å dra på harrytur, (husker jeg at jeg syntes), for på den her tida, så hadde jeg jo 

nettopp kjøpt den Sierra-en min, så jeg tenkte at jeg kunne prøve å finne en billig bilstereo, til den, 

(i Sverige), da. 

 

(Og jeg fant meg jo en ganske billig JVC bilstereo, med CD-spiller og avtagbart frontdeksel, osv, på 

den turen. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne her boken). 

 

Men høsten 2002, så var det ikke egentlig noe spesielt, som jeg trengte, (i Sverige), da. 

 

Men David Hjort, han 'babla' om en pornobutikk, på Svinesund, som het 'Hönan Agda', vel. 

 

(En butikk som vel også Glenn Hesler og/eller Alex, hadde babla om, fire år tidligere. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og da David Hjort, Melina og jeg, stod utafor en sånn pornobutikk, i Svinesund, da. 

 

(Jeg husker ikke om dette var Hönan Agda, eller om det var en annen pornobutikk). 

 

Så husker jeg det, at hu Melina, sa det, om de unge damene, som var med, i de pornofilmene, (som 

de hadde der), at: 'De er ikke atten, vet du'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hu Melina, hu mente vel det, at de damene, som var med, i de pornofilmene, som de hadde, i den 

pornobutikken, (på Svinesund), var yngre enn atten år, da. 

 

(Noe sånt). 



 

Men hvordan hu kunne vite det. 

 

Og hvorfor hu gjorde et poeng av det her, (ovenfor meg). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

(Men det veit hu vel kanskje selv). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det eneste jeg egentlig trengte, på den her tida, (husker jeg). 

 

Det var nye boksershorts, da. 

 

(Jeg vet ikke hvor mine gamle boksershorts hadde blitt av. 

 

Men det var jo fellesvaskeri, i Rimi-bygget, og det hendte at noen av klærna mine forsvant derfra 

da, husker jeg). 

 

Men David Hjort, han skulle også ha boksershorts da, (husker jeg). 

 

Og han kjøpte vel to pakker med svarte boksershorts, (mener jeg å huske). 

 

Og han ble sur, av en eller annen grunn, (sånn som jeg husker det, ihvertfall), siden jeg også skulle 

kjøp boksershorts, da. 

 

(Nemlig en pakke med svarte og en pakke med blå boksershorts, vel. 

 

For jeg ville ikke kjøpe akkurat det samme, som David Hjort, da). 

 

Og hu Melina, hu babla om at hu syntes at oransje boksershorts var så kult, da. 

 

Men det ble litt for kult, for meg, (husker jeg). 

 

Så det var ikke sånn at jeg kjøpte meg oransje boksershorts selv om hu dama til David Hjort syntes 

at det var så kult, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi var også innom Nordby Supermarked, (mener jeg å huske). 

 

(Der som jeg hadde sett, på en plakat, (da jeg kjørte forbi), at de hadde tilbud på indrefilet, den 

helga, som bryllupet til fetteren min Tommy hadde vært, i Fredrikstad. 



 

Og brudens far hadde sagt det, da han holdt en slags tale, (i det bryllupet), at det var indrefilet, som 

ble servert, på bryllupsfesten, selv om det stod 'ytrefilet', i menyen, da). 

 

Og jeg mener å huske det, at hu Melina, ble imponert, over et brett med entrecote eller ytrefilet, som 

jeg klarte å finne meg, (til en ganske rimelig pris vel), i den butikken, da. 

 

(For jeg trente jo en del, på Sats, på den her tida. 

 

Og da trenger man å få i seg mye proteiner, (som det er mye av i biff), da. 

 

(Ettersom jeg har skjønt, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, at Melina, venninna hennes, David Hjort og meg. 

 

Vi satt og spiste en eller annen middag, ved et bord, på en ganske alminnelig kafeteria, (må man vel 

kalle det), på Svinesund, (eller om det var i Strømstad), da. 

 

(Dette var vel kanskje en kafeteria, som lå like ved Nordby Supermarked der. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg tror ikke egentlig at vi sparte så utrolig mye penger, på å dra på en sånn harrytur, til Sverige, 

da. 

 

(Hvis man trekker fra de pengene, som vi brukte, på middag og bensin og sånn da, mener jeg). 

 

Og jeg, som jo er så vant meg, å dra på språkreise til England, osv. 

 

Jeg synes jo ikke det, at det var så 'gildt', å dra på harrytur til Sverige akkurat, da. 

 

Selv om jeg vel syntes at det var mer morsomt, å dra på sånne harryturer til Sverige, da jeg var 

guttunge. 

 

(For da syntes jeg nemlig at kinaputter var litt morsomme, da. 

 

For det var vel en i klassen min, som het Karl Fredrik Fallan, som hadde ganske bra peiling på 

kinaputter, vel. 

 

Jeg mener ihvertfall å huske det. at en eller annen, på Bergeråsen, sa det, en gang, på begynnelsen 

av 80-tallet. 

 

At de største kinaputtene, som man fikk kjøpt, i Sverige. 

 

De var på 1,2 gram svartkrutt, da. 

 



Og den gangen, (som jeg har skrevet om, i Min Bok), som jeg kjøpte hundre kinaputter, for hundre 

kroner, på Nordstand-senteret, i Gøteborg. 

 

(Den gangen som jeg dro med bestemor Ågot, opp i en sportsbutikk, for å få kjøpt disse 

kinaputtene, da. 

 

Siden jeg ikke var gammel nok til å få kjøpt de selv). 

 

Så husker jeg det, at de kinaputtene som jeg da kjøpte, (som var de største, som de hadde, i den 

butikken), de var på 0,8 gram svartkrutt, da. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så jeg syntes vel egentlig det, at det var ganske kjedelig, å dra på harrytur, til Sverige, (for å være 

helt ærlig). 

 

Jeg var jo med faren min, på den bilturen, til Jylland, en romjul, på begynnelsen av 80-tallet. 

 

(Da Pia også var med). 

 

Da jeg fikk en kassettspiller, til VIC 20-en min, osv. 

 

Og kjøpte meg noe artig fyrverkeri, som heksehyl og snurrer, osv. 

 

(I Aalborg, var det vel). 

 

Og vi var jo på kroer og hoteller og vi besøkte også en familie, som hadde en møbelfabrikk, i Midt-

Jylland, da. 

 

Siden faren min hadde med en sofagruppe-stol, til det her firmaet, som de vel skulle kopiere, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde jo vært på ferie, i England, sommeren 1985, sommeren 1986, sommeren 1988, 

sommeren 1989 og sommeren 1990. 

 

Og jeg også på ferie i Sveits, (hos tante Ellen), sommeren 1987. 

 

Og på ferie til Jugoslavia, (da vi kjørte gjennom 'hele' Europa), sommeren 1980. 

 

Og jeg hadde jo også vært på adskillige dansketurer. 

 

Og også på et par sydenturer. 

 

Så en harrytur, til Sverige, (for meg), høsten 2002. 

 

Det ble mest som noe kjedelig, må jeg nok innrømme. 

 

Selv om jeg vel ikke sa det her rett ut, til Melina og David Hjort, da. 

 

Som kjøpte nesten alt de så, (må man vel nesten si), på Svinesund, da. 

 



Mens jeg vel var mer sånn, at jeg pleide å handle det jeg trengte, hver dag, (i Oslo). 

 

Men sånn var ikke Melina og David Hjort, da. 

 

De handla kanskje bare en gang i uka, (eller noe sånt), sånn at de kunne finne på andre ting, i 

helgene, osv. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Men jeg bodde jo alene. 

 

Så jeg syntes vel nesten det, at det var litt artig, å komme meg ut døra, for å handle mat, (og snacks 

og is og sånn, som jeg kunne trøstespise nesten da), hver dag. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 152: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

Det var også sånn, at Songül, fra Rimi Bjørndal, en gang sa til meg det. 

 

(Utenom sammenhengen, må man vel si). 

 

At hu også hadde en annen jobb, hvor hu var sjef for noen folk, som jobbet på et kontor, (eller noe 

sånt). 

 

At hu passa på at de gjorde jobben sin, da. 

 

For en kar som var over henne igjen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Noe som virka litt rart for meg, (husker jeg). 

 

At hu Songül hadde to jobber. 

 

Og at hu, (som var så spe og så så ung ut), passa på at masse kontorfolk gjorde jobben sin, osv. 



 

For hu studerte vel heltid også, (sånn som jeg husker det). 

 

(For hu ville jo bli politi, var det vel). 

 

Men etter det her, så ble det vel sånn, at jeg et par ganger brukte hu Songül, som en slags 'nestsjef', 

på Rimi Bjørndal. 

 

Nemlig at jeg bare sa til henne, hva den og den medarbeideren skulle gjøre, da. 

 

(Noe jeg selv hadde fått beskjed om, av butikksjef Johan). 

 

For hu Songül, hu kjente alle som jobba på Rimi Bjørndal, for hu var liksom en nøkkelmedarbeider 

der, da. 

 

Siden hu både pleide å ta frukta og jobbe i posten. 

 

Og hu jobba også ganske mye der. 

 

Men da tok kanskje Songül dette lederansvaret litt for alvorlig. 

 

For jeg mener å huske at hu seinere sa det, at hu syntes at det ble slitsomt, å passe på at alle gjorde 

jobben sin. 

 

Så da ba hu om å få slippe å ha det ansvaret da, (mener jeg å huske). 

 

Noe jeg sa at var greit, for da bare snakka jeg med de medarbeiderne selv, istedet. 

 

(Noe som jeg jo var vant til, fra før, liksom). 

 

Men jeg var også vant til å delegere, fra da jeg jobba som butikksjef, osv. 

 

Så når jeg da hørte at hu Songül, var vant til å få folk til å gjøre jobben sin, i en annen jobb. 

 

Så prøvde jeg å delegere noe ledelsesansvar, (eller coaching, eller hva man skal kalle det), til henne, 

da. 

 

Siden hu var vant til å ha lederansvar, mener jeg. 

 

(Og siden det kanskje ble litt kjedelig, hvis alle gjorde det samme der, hele tida. 

 

Så det her var kanskje litt for å motvirke kjedsomhet og. 

 

Hvis det ikke var fordi at han butikksjef Johan la så mye press, på oss, at jeg tenkte at jeg kunne se 

om Songül var flinkere, enn meg selv, til å få folk til å jobbe der. 

 

Noe sånt). 

 

Og det funka bra, (at Songül hadde leder/coaching-ansvar der), sånn som jeg husker det. 

 

For medarbeiderne der, de jobba veldig bra, (sånn som jeg husker det ihvertfall), når hu Songül sa 

hva de skulle gjøre, da. 



 

Og jeg selv, jeg hadde vel nok å gjøre fra før av, (for jeg fikk jo sånne lapper av butikksjef Johan, 

hvor det stod hva jeg skulle gjøre, osv). 

 

Og etter at Songül hadde vært sånn 'nest-sjef'. 

 

Så syntes jeg at det virka som at folka, på Rimi Bjørndal, jobba bedre, enn før jeg spurte hu Songül, 

om hu kunne være litt sånn 'låseansvarlig-nestsjef' liksom, da. 

 

Men etterhvert, så synes jeg at arbeidstempoet, på Rimi Bjørndal. 

 

(Under butikksjef Johan). 

 

Det ble nesten sinnsykt høyt. 

 

Så når jeg  kom hjem, etter en fem timers lørdagsvakt, (fra klokka 14 til cirka klokka 19, var det 

vel), på Rimi Bjørndal. 

 

Så var jeg så sliten, at jeg nesten ikke klarte å gjøre noe skolearbeid, før på tirsdagen, (eller noe 

sånt). 

 

For det var nesten helt vanvittig, hvor mye jobb det ble for meg, (og vel også for de andre som 

jobba på Rimi Bjørndal, på den her tida), da han Johan var butikksjef der. 

 

For han Johan, han ville ikke høre på hva vi som jobba der mente. 

 

Men han skrev bare noen lapper, hvor det stod hva som skulle gjøres, da. 

 

Og han Johan, han forlangte at hele butikken skulle se strøken ut, omtrent. 

 

På mandag morgen. 

 

Enda lørdagsettermiddagene, på Rimi Bjørndal, de var veldig hektiske. 

 

Så vi som jobba der, måtte samarbeide og jobbe veldig smidig og effektivt da, (må man vel si). 

 

Og vi måtte jobbe så raskt vi klarte omtrent da, (sånn som jeg husker det ihvertfall). 

 

For å få butikken så bra, (og for å få gjort så mye), som han butikksjef Johan ville at vi skulle gjøre, 

da. 

 

(Så å jobbe på Rimi Bjørndal, under han butikksjef Johan. 

 

Det var ihvertfall på grensen til galskap, vil jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Fahkar, (fra Pakistan). 



 

Han fortalte at han hadde en bror, som drev bilforretning, på Ensjø, (mener jeg å huske). 

 

Og Fahkar var også sur på Mullah Krekar, (som det stod om i avisene, på den her tida), en gang, 

(husker jeg). 

 

For jeg husker at Fahkar sa at navnet Krekar hørtes ut som 'krek-kar', (eller noe sånt). 

 

(Men da svarte jeg ikke noe, husker jeg. 

 

For det der ville jeg ikke bli blanda opp i da, for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, under Ramadan. 

 

(Det må vel ha vært i 2003). 

 

Så dro Songül med meg, til assistent Ivan, (husker jeg). 

 

Og så sa Songül det, (til Ivan), at under Ramadan, så burde de muslimene som jobba i butikken, få 

lov til å ha pause samtidig, når sola hadde gått ned. 

 

Og det sa Ivan at var greit, da. 

 

Men dette var noe som ikke hadde blitt nevnt, under tidligere år, mens jeg jobba som leder, i Rimi, 

(husker jeg). 

 

Men i 2003, så ble det sånn. 

 

At alle muslimene fikk ha pause samtidig, mot slutten av arbeidsdagen, da. 

 

Noe som vel funka greit, egentlig. 

 

For da ble de som var muslimer fornøyde. 

 

For da kunne de spise mat på jobben. 

 

Og de jobba vel kanskje bedre da, siden de slapp å ha pause, før sola gikk ned, liksom. 

 

Det hadde kanskje ikke vært så mye vits i, det da. 

 

Hvis de ikke kunne spise likevel, liksom. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang mens jeg jobba som låseansvarlig på Rimi Bjørndal og studerte ved ingeniørhøyskolen. 

 

Så dro jeg innom Oslo City en tur, etter skolen. 

 

Og i rulletrappa opp fra første etasje, til andre etasje. 

 

(Like ved klesbutikken JC der). 

 

Så møtte jeg plutselig Diana, som hadde jobba på Rimi Bjørndal, på den tida jeg jobba som 

assistent der, (fra 1996 til 1998). 

 

Og hu Diana, hu oppførte seg kjemperart, da. 

 

Hu sa det til meg, (mens jeg gikk forbi henne). 

 

At: 'Du er favorittmannen min', osv. 

 

(Sånne ting). 

 

Så hu var jo helt spesiell, (må man nok si). 

 

Men hvordan hu Diana mente det her, det veit jeg ikke. 

 

Dette må nok ha vært ironi, tror jeg. 

 

Altså at hu Diana mente cirka det motsatte av det hu sa, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at en av de muslimske vaskerne, (som pleide å vaske butikken om kvelden, og 

som noen ganger tok T-banen, ned til sentrum, (etter jobben), sammen med lederkollega Fredrick og 

meg). 

 

Han sa en gang til meg det, (på Rimi Bjørndal, må det vel ha vært). 

 

At hu Songül, hu sa at hu var tyrkisk. 

 

Men egentlig så var hu kurdisk, da. 

 

Men hu ville ikke prate kurdisk, bare tyrkisk eller norsk, vel. 

 

(Noe sånt). 



 

Sa han muslimske vaskeren, da. 

 

Som vel antagelig var mer 'muslimsk', enn det hu Songül var, da. 

 

(Hvis jeg skulle gjette, ihvertfall). 

 

Men da svarte jeg ikke noe, (husker jeg). 

 

For det her ville jeg ikke bli blanda inn i, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 153: Enda mer fra Rimi Bjørndal 

 

Songül hadde forresten en ung, farget venn, som også jobbet på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

(Dette var vel muligens en pakistaner). 

 

Og han trente ganske mye, (noe jeg selv også gjorde, på den her tida). 

 

Og han sa det en gang, (husker jeg), at når man trente mye, så var det ikke så farlig om man spiste 

litt usunn mat, for man trente det bort uansett. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også en annen ung pakistaner som jobba, på Rimi Bjørndal, på den her tida. 

 

Og han jobba bare i ferier og sånn. 

 

Og grunnen til det, var at han studerte medisin, (mener jeg å huske), i London, var det vel. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Khaldoon, han begynte etterhvert istedet å jobbe på en 7-Eleven kiosk, på Grønland. 

 

Og jeg husker at jeg dro innom denne 7-Eleven-kiosken, en gang, for å hilse på Khaldoon. 

 

En kveld, etter at jeg hadde jobbet, på Rimi Bjørndal. 

 

Dette var etter at jeg hadde kjøpt meg Ipod-en, husker jeg. 

 

For jeg mener å huske at noen kalte meg for 'han med Ipod-en', like utafor den her 7-Eleven-

kiosken. 

 

(Som lå et ganske langt stykke å gå, fra Oslo City. 

 

Denne kiosken lå vel nesten helt borte ved Politihuset, tror jeg. 

 

Selv om jeg må innrømme at jeg bare vært i den her kiosken en gang. 

 

Så nøyaktig hvor den lå, det tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

Men den lå på høyre side, av gata, hvis man gikk fra Grønland T-banestasjon, i retning av 

Politihuset, da). 

 

Khaldoon var aleine på jobb, (husker jeg). 

 

Og det var kjempemange kunder der, (husker jeg). 

 

Jeg var vel der for å gi Khaldoon en CD, (som jeg hadde brent for han), eller noe sånt. 

 

(Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

For dette var jo høsten 2003. 

 

Så dette er jo snart ti år siden. 

 

For å si det sånn). 

 

Jeg lurte et lite øyeblikk på om jeg skulle spørre Khaldoon, om han trengte hjelp, bak disken der, på 

7-Eleven. 

 

Men så tenkte jeg det, at jeg jobba jo i Rimi, (som låseansvarlig i to butikker), så det gikk jo ikke 

an. 

 

For man må vel si at Rimi og 7-Eleven var konkurrenter. 

 

Uansett, så måtte jeg jo ha vært ansatt, i 7-Eleven, for å jobbe der. 

 



Så jeg spurte ikke Khaldoon om han trengte hjelp. 

 

Jeg bare veksla noen ord, med en hardtarbeidende Khaldoon. 

 

(Som virka som at han mestret alt stresset og presset ganske bra, vil jeg si. 

 

Han virka ganske kald, selv om det var kanskje 8-10 kunder i køen der, (eller noe sånt). 

 

Så den 7-Eleven-kiosken som Khaldoon jobba i, var veldig underbemannet, (ihvertfall da jeg var 

innom der), vil jeg si. 

 

Men hvor alle disse kundene plutselig kom fra, det veit jeg ikke. 

 

Det undret meg litt, (må jeg si), at det var så mange kunder, i denne 7-Eleven-kiosken, akkurat da 

jeg var innom der. 

 

Men jeg har jo ikke bodd på Grønland akkurat, så jeg veit ikke hvordan forholdene pleide å være, i 

den kiosken der, til vanlig). 

 

Og så dro jeg hjem til Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, vel. 

 

(Etter sikkert å minst ha kjøpt meg en burger eller kebab, (eller noe lignende), på veien hjem). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg begynte jo å jobbe i Rimi, i julepermen, (fra Geværkompaniet), i 1992. 

 

Så like før jul, i 2002, (mens jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal), så fikk jeg et brev, (på 

jobben, på Rimi Bjørndal), med en invitasjon, til en slags middag, (eller noe lignende), for folk som 

hadde jobba i Rimi, i ti år. 

 

Men jeg syntes ikke at det passa seg, at jeg ble med, på den her feiringa. 

 

For jeg hadde jo hatt en krangel med driftsdirektør Rune Hestenes, (om problemene i Rimi), da jeg 

jobba som butikksjef, på Rimi Kalbakken, året før. 

 

(Og jeg hadde jo derfor også, (på grunn av at jeg ble tullet med av sjefene oppover i systemet), 

skulka unna det store, årlige butikksjef-seminaret, på Storefjell, i 2001). 

 

Så jeg skulka også denne 'jubilant-middagen' da, og jeg fikk da istedet et Rimi-gavekort, på 500 

kroner, i et nytt brev til meg, som også ble sendt til Rimi Bjørndal, da. 

 

Og da ble butikksjef Irene så misunnelig, (mener jeg at jeg merka). 

 

For hu tålte nok ikke det, at jeg fikk et sånt gavekort, på 500 kroner, da. 

 

For hu selv, hu hadde jo ikke jobba like lenge, i Rimi. 

 



(For hu jobba jo i Bunnpris, (var det vel), da hu bodde, oppe i Trøndelag der. 

 

Noe hu jo hadde forklart om, 5-6 år tidligere. 

 

Da vi begge jobba som assistenter, i den samme butikken, (nemlig Rimi Bjørndal), under butikksjef 

Kristian Kvehaugen). 

 

Og dette gavekortet, på 500 kroner. 

 

Det brukte jeg, da jeg kjøpte en DVD-spiller, i julegave, til søstera mi, Pia. 

 

For Rimi solgte noen ok DVD-spillere, denne jula, for kun 1000 kroner. 

 

(Noe som var billig, på den her tida, husker jeg). 

 

Så da fikk jeg liksom en DVD-spiller, for 500 kroner, da. 

 

Som jeg kjøpte i den Rimi-butikken, som lå i det samme bygget, som jeg bodde i, (i Waldemar 

Thranes gate 5), på St. Hanshaugen. 

 

Og så fikk søstera mi seg DVD-spiller til jul, da. 

 

Siden hu var grei, og lot meg, (som jo var ungkar), få feire jul hos henne, hvert år, på slutten av 90- 

og begynnelsen av 2000-tallet. 

 

(Sånn at jeg slapp å sitte aleine hjemme, i jula, da. 

 

Noe som jeg ville syntes at hadde vært litt trist. 

 

For faren min, han hadde jo prata dritt om en som måtte feire jul aleine, på Highland Hotel, på 

Geilo, jula 1989, (da vi feira jul der), husker jeg. 

 

Så den baksnakkinga, fra faren min, den hadde jeg vel i bakhue, da. 

 

Så jeg ville liksom ikke være som han 'Geilo-taperen', (eller hva man skal kalle han), da). 

 

Butikksjef Irene, hu slutta like etter det her, som butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

Og så begynte hu å jobbe, i en lavere lederstilling, på Rimi Mortensrud. 

 

(Under butikksjef Kjell der). 

 

Så det er mulig at butikksjef Irene Ottesen, ble så sur, fordi at jeg fikk det gavekortet, av Rimi. 

 

At hu ville slutte som butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Hvem vet). 

 

Ihvetfall så mener jeg at klarte å se det på hu Irene, at hu ble sur, (inne på kontoret der), da jeg viste 

henne det gavekortet som jeg fikk, da. 

 

Jeg mener å huske at hu Irene sukket ganske høyt, (eller noe lignende), ihvertfall. 



 

(Som tegn på at hu ble sur, da). 

 

Da jeg viste henne det her gavekortet. 

 

(Noe sånt). 

 

Et eller annet var det ihvertfall, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg husker også at jeg spurte Irene Ottesen, (på jobb), noen måneder før det her igjen. 

 

Om hva hu brukte alle pengene sine på. 

 

For butikksjefer, de tjente jo nærmere 300.000 i året, i Rimi, på den her tida. 

 

(Ihvertfall de butikksjefene som jobba på ganske store Rimi-butikker, som man vel må si, at Rimi 

Bjørndal var. 

 

For omsetningen på Rimi Bjørndal, den lå vel på cirka 800.000 kroner, i uka. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og det var vel ikke så mange Rimi-butikker, som hadde høyere omsetning enn det, på den her tida. 

 

En gjennomsnittlig Rimi-butikk, lå vel på cirka 400-500.000 i ukesomsetning, (på den her tida), vil 

jeg vel tippe på. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Rimi Bjørndal, hadde cirka dobbelt så høy omsetning, som en gjennomsnittlig Rimi-butikk da, 

vil jeg si. 

 

I tillegg, så hadde Rimi Bjørndal, både post i butikk og tipping. 

 

Og Rimi Bjørndal hadde også lav snitthandel. 

 

Så Rimi Bjørndal måtte kanskje ha dobbelt så mange kunder innom, enn en Rimi-butikk, i Oslo 

Vest, for å få like høy omsetning. 

 

Så derfor så måtte butikkfolka liksom svette mer, på Bjørndal enn på for eksempel Frogner da, (for 

å si det sånn). 

 

Siden at folka på østkanten er fattigere og handler for mindre beløp, (i slengen), enn folka på 

vestkanten. 

 

Men butikker på østkanten, de vil ikke få mer penger, på lønnsbudsjettet, fra Rimi. 

 

(Enn butikkene på vestkanten). 

 

For lønnsbudsjettet regnes som en prosent av omsetningen, da. 

 

Så butikkfolk på vestkanten, de slipper å svette like mye, som butikkfolk på østkanten. 



 

Siden det er enklere for en kasserer, (for å ta et generelt eksempel), å selge varer for 200 kroner, til 

en kunde. 

 

Enn det er for en kasserer, å selge varer for 150 kroner, til en kunde, og så selge varer for 50 kroner, 

til en annen kunde. 

 

Så derfor, så var det som et helvete, (må man vel nesten få lov til å si), å jobbe på Rimi Bjørndal. 

 

Siden det var så lav snitthandel der, da. 

 

Og Bjørndal er jo som en drabantby, for Oslo. 

 

Så Bjørndal-folk, de handler ofte nede i sentrum, etter jobb osv., da. 

 

Men de tar nok ikke like ofte med seg tomflaskene, på jobben, for å pante de, i sentrum, etter jobb. 

 

Så derfor, så ble det panta veldig mye tomflasker, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Så all denne pantinga, (på toppen av den lave snitthandelen, tippinga og posten), medførte at det 

noen ganger virkelig ble som et helvete, å jobbe, på Rimi Bjørndal, da. 

 

For at det var så mye panting, på Rimi Bjørndal, det tror jeg ikke at det ble tatt hensyn til, når 

lønnsprosenten, blir utregnet. 

 

Så jeg tror at en del butikkfolk, som jobber, i Oslo Vest, nok ville ha fått sjokk, hvis de hadde måttet 

jobbe, for eksempel en lørdag, på Rimi Bjørndal. 

 

Selv om jeg må innrømme at det oftest gikk veldig greit, å jobbe, på Rimi Bjørndal, den tida jeg 

jobba, som låseansvarlig der. 

 

Selv om dette var en vanskelig tid for meg, (på grunn av problemene jeg hadde hatt, i Rimi, osv.), 

og mange utlendinger jobba, i den butikken. 

 

Men en god del av de folka, som jobba, på Rimi Bjørndal, på den her tida. 

 

De var ganske modne og ansvarlige, da. 

 

Så stort sett, så gikk den jobbinga mi, på Rimi Bjørndal, rimelig greit. 

 

På tross av det høye arbeidspresset, osv. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men Irene Ottesen, hu fikk meg jo til å mate kattene sine, sommeren før jeg fikk dette gavekortet, 

av Rimi. 

 

Og da mener jeg at jeg så det, at det lå noen tomme pizzaesker, (fra Peppes Pizza eller en annen 

pizzakjede), der. 

 

(Eller om det var en kvittering, på en vegetarpizza, fra Peppes, som jeg så, hos henne. 

 



Noe sånt). 

 

Så Irene Ottesen, (som jo ikke hadde for eksempel bil eller familie), hu brukte nok mye penger, på 

pizza. 

 

For hu må vel ha klaget, til meg, på at hu hadde lite penger, (vil jeg tippe på). 

 

Siden jeg spurte henne om hva hu brukte alle pengene sine på da, (mener jeg). 

 

Men det er klart, at hvis man bestiller en pizza fra Peppes, hver dag. 

 

Så går mye av pengene man tjener, som butikksjef, til akkurat det. 

 

Så da får man nok ikke spart opp noe særlig mye penger, (for eksempel), selv om man har en ok 

lønn. 

 

For en sånn pizza, (fra Peppes), den koster vel kanskje 200 kroner. 

 

Og det blir jo over tusen kroner, i uka, om man bestiller en sånn pizza, hver kveld. 

 

Så hvis man har pizza-utgifter, på 5000 kroner, i måneden. 

 

Så kunne man jo like gjerne ha jobba, som kassamedarbeider, omtrent. 

 

Og heller kjøpt noe billig middag, (i for eksempel den butikken man jobba i), etter at man var ferdig 

for dagen. 

 

Men butikksjefer, de er nesten avhengige av å ha respekt, fra medarbeiderne sine. 

 

Så det var vel kanskje derfor at Irene Ottesen bestilte pizza, istedet for å for eksempel steike 

frossenpizza selv. 

 

Fordi at hu ikke likte at medarbeiderne så hva hu kjøpte, av mat, muligens. 

 

Hva vet jeg. 

 

Noe var det nok ihvertfall. 

 

For hvis man bor aleine, (sammen med et par katter), og bestiller pizza fra Peppes, for å spise den 

aleine. 

 

Da sløser man litt med penger, vil jeg si. 

 

Så butikksjef Irene Ottesen, hu var kanskje litt sløsete da, (må man vel si). 

 

Det er mulig. 

 

Hvis ikke det var butikksjef Arne Risvåg, (fra Rimi Karlsrud), som hadde vært på besøk hos Irene, 

og hu derfor bestilte en vegetarpizza, som de delte, mens de så på en videofilm, (eller noe lignende), 

muligens. 

 

Hvem vet. 



 

(For disse to butikklederene, de så jeg jo sammen, (som et par), da de var og handlet, på Rimi 

Bjørndal, (sommeren 2002), som jeg jo har skrevet om tidligere). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt ganske mer som hendte, den tida jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 154: Mer fra tiden da jeg studerte ved 

ingeniørhøyskolen 

 

En gang, etter at jeg hadde jobbet en ledervakt, på Rimi Bjørndal, på den tida jeg jobba som 

låseansvarlig der. 

 

(Noe jeg jo jobbet som, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så gikk jeg til bussholdeplassen, (på Bjørndal), sammen med muligens Songül. 

 

(Ihvertfall så var det noen utenlandske kolleger, som jeg gikk sammen med, da). 

 

Og da, så var det noe helt rart, som foregikk. 

 

Mellom Slimeveien og Rimi Bjørndal, (litt lenger ned i Slimeveien, (altså i retning Geviret), enn der 

bussholdeplassen ved Rimi Bjørndal/Granberg Senter ligger). 

 

Så lå det en svær gjeng med nazister. 

 

Og de lå helt stille, med slagvåpen som balltre osv., i en skråning, som lå mellom Slimeveien og 

parkeringsplassen/lagerrampa til Rimi Bjørndal. 

 

(Noe sånt). 

 

Det var sånn at vi kunne se disse nazistene, (som en utlending, som bodde på Bjørndal vel, sa til oss 

Rimi Bjørndal-folka at var nazister vel), på kanskje 20-30 meters avstand, mens vi gikk til 

bussholdeplassen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg regna med at disse nazistene, (som muligens var fra Bøler, men det tørr jeg ikke å si helt 



sikkert), var på Bjørndal, for å slåss med utlendinger. 

 

Så jeg spurte noen utlendinger, om jeg skulle ringe til politiet, da. 

 

Men fikk jeg ikke noe klart svar. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og de nazistene, de lå bare helt stille, (på en surrealistisk måte, må man vel si), mens vi Rimi 

Bjørndal-folka venta på bussen, da. 

 

Så dette var jo som noe av det rareste jeg har opplevd noen gang, (må jeg vel nesten si). 

 

Eller, den sommeren, som min tremenning Øystein Andersen og jeg, dro på språkreise, til Brighton. 

 

(Altså sommeren 1988). 

 

Så opplevde jeg faktisk noe lignende. 

 

For der var det også sånn, at en gjeng med unge menn, med balltre osv., lå stille, like ved Churchill 

Square, en hel kveld. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så hva poenget med å ligge sånn helt stille, med balltre osv., skulle være. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det er mulig at det er noen andre som vet det. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

At like etter at jeg begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal igjen. 

 

(Sommeren/høsten 2002). 

 

Så hadde jeg ikke blitt helt varm i trøya enda der, da. 

 

Og da jeg skulle hente inn handlevognene, som stod utafor butikken. 

 

(Ved stengetid, en dag). 

 

Så hadde en norsk kunde, i 20-30-åra vel, bundet fast en hund, like ved der handlevognene stod. 

 



(Mens han var inne og handlet i butikken, da). 

 

Og det var også tre-fire aggressive innvandrergutter, i tenårene der, (husker jeg). 

 

Og de begynte å tulle med hunden, til han norske kunden, da. 

 

Og da han norske kunden kom ut fra butikken, og så det, at de utlendingene, dreiv og liksom 

'kødda', med den hunden. 

 

Så skreik han nordmannen, til de innvandrerguttene, da. 

 

Og de begynte da å banke opp han nordmannen. 

 

Og han nordmannen måtte liksom løpe bortover, i Granbergstubben, da. 

 

Med de her aggressive innvandrerguttene, i hælene. 

 

For han nordmannen klarte ikke å forsvare seg, mot så mange aggressive innvandrergutter, da. 

 

Og det er mulig at han ikke fikk med seg hunden sin. 

 

Da han løp unna de her innvandrerguttene. 

 

(Det husker jeg ikke helt sikkert nå. 

 

Men det var vel antagelig sånn, at han ikke fikk med seg hunden. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og hva som skjedde videre, det veit jeg ikke. 

 

Men det var ikke så mye jeg kunne gjøre, med alle de her innvandrerguttene. 

 

Han nordmannen, (med hunden), han var kraftigere enn meg, (mener jeg å huske). 

 

Og han klarte ikke å forsvare seg, mot den her innvandrergjengen, (sånn som jeg husker det, 

ihvertfall). 

 

Og jeg husker at jeg lurte litt på det, om det hadde blitt tøffere å jobbe, på Rimi Bjørndal. 

 

På de årene som hadde gått, fra jeg sluttet der, (for å begynne som butikksjef, på Rimi Nylænde), i 

1998. 

 

For i mellomtiden, så hadde det jo vært 11. september, osv. 

 

Og mens jeg jobbet der, (som låseansvarlig), så var det jo krigen i Irak, osv. 

 

Og han 'kunde-Muhammed', han hadde jo blitt skutt, (husker jeg at han sa ihvertfall), i 2002 eller 

2003. 

 

Så det hadde nok blitt litt tøffere forhold, på Bjørndal der. 

 



Og jeg hadde jo vært ganske lenge sykmeldt. 

 

Ikke så lenge før det her. 

 

Siden jeg hadde vært overarbeidet, og hatt problemer med sjefene oppover i systemet, i Rimi. 

 

Så Rimi Bjørndal, det var kanskje ikke den riktige butikken for meg, å begynne jobbe i, når jeg ikke 

var helt på topp. 

 

For det var jo litt tøft for meg, å slutte, som butikksjef. 

 

Siden det var vanskelig å forklare hvorfor jeg gjorde dette, (for å begynne å studere igjen), med få 

ord, da. 

 

For det var jo et slags fall i status for meg, må man vel si. 

 

Å slutte som butikksjef og istedet begynne å studere. 

 

Så det var kanskje ikke den smarteste butikken, for meg, å begynne å jobbe i. 

 

(På Rimi Bjørndal). 

 

Siden miljøet der var ganske tøft, da. 

 

Og jeg liksom hadde møtt veggen, like før det her. 

 

Så jeg var ikke helt sikker på hva jeg skulle gjøre, med de her aggressive innvandrerguttene, som 

banka opp han kraftige nordmannen, (som hadde den hunden). 

 

Jeg fant ut at jeg burde prøve å ligge litt lavt, siden jeg var nyansatt der, (som låseansvarlig), 

liksom. 

 

Så jeg ringte ikke politiet engang, da den her episoden hendte, (husker jeg). 

 

For jeg var liksom ikke helt 'varm i trøya', på Rimi Bjørndal ennå, da den her episoden hendte, da. 

 

Så jeg fikk liksom ikke gjort noe, for å gå mellom de her aggressive folka, da. 

 

For han nordmannen, han hadde jo et rimelig 'macho' image da, (må man vel si). 

 

Med nesten army klær vel, og en schafer som bjeffa. 

 

Og han nordmannen skreik jo liksom, istedet for å prate. 

 

Så han var liksom ikke helt 'main-stream' han heller, (må jeg si). 

 

Og han forsvant jo i retning av rekkehus-blokkene, i Granbergstubben, (på Bjørndal). 

 

Så mange andre folk, må nok ha lagt merke til den her episoden, (vil jeg nok tippe på). 

 

Men det som er dumt, det er at det tar ti minutter cirka, å kjøre, fra Manglerud politistasjon, til 

Bjørndal. 



 

Så det er nesten ikke noe vits i å ringe politiet, (sånn som jeg huska det, fra da jeg jobba, som 

assistent, på Rimi Bjørndal). 

 

For det tok 'alltid' lang tid, før politiet dukka opp der, hvis man ringte dem om noe bråk i butikken, 

(eller lignende), da. 

 

(Sånn  som jeg huska det, ihvertfall). 

 

Så å ringe politiet, på grunn av bråk. 

 

På Rimi Bjørndal. 

 

Det var noe jeg bare droppa etterhvert, (må jeg innrømme). 

 

Siden at politiet 'alltid' brukte så lang tid, da. 

 

Og 'aldri' var framme, før lenge etter at 'bråket' var ferdig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 155: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

Jeg husker også det, at fra den tiden jeg jobbet som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, under 

butikksjef Johan, (i 2003). 

 

Så fikk jeg ansvaret, (av butikksjef Johan), for å gjøre om frysediskene der, etter planogram. 

 

Jeg fikk med meg Fredrick, (var det vel), og sammen så gjorde vi om en frysedisk hver da, (hvis jeg 

husker det riktig). 

 

Og etter dette, så fikk jeg liksom ansvaret, for å holde fryselageret ryddig, da. 

 

(Det vil si at jeg skulle fylle ut mest mulig, av de varene som lå på fryselageret, ut i frysediskene. 

 

Sånn at det ble minst mulig, som lå på lageret, og sakte gikk ut på dato, da). 

 

Men jeg må innrømme at jeg syntes at dette var litt rart. 



 

(At jeg skulle få denne jobben). 

 

For jeg tok jo ikke frysebestillingene. 

 

(Men de ble kanskje tatt automatisk, på den her tida. 

 

Så jeg var kanskje en slags 'frysesjef', på Rimi Bjørndal, i deler av 2003. 

 

Selv om jeg ikke jobba der så mye. 

 

(Jeg jobba først to vakter i uka der. 

 

Men fra høsten 2003, (en stund etter at jeg fikk den ledervakta, på fredagskveldene, på Rimi 

Langhus), så jobba jeg bare en vakt i uka, på Rimi Bjørndal. 

 

Og dette var ved siden av at jeg studere heltid, ved ingeniørhøyskolen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da Fredrick og jeg gjorde om frysediskene, så måtte vi vel gjøre dette, samtidig med alt annet. 

 

Men jeg hadde jo drevet en god del med å gjøre om fryse- og kjøledisker tidligere. 

 

(Både på Rimi Bjørndal og Rimi Nylænde som assistent. 

 

Og også på Rimi Nylænde, som butikksjef). 

 

Så det var ikke sånn at jeg ble så veldig stressa, av den her jobben, (husker jeg). 

 

Jeg husker at da jeg gjorde om kjølediskene, på Rimi Nylænde, (i 1994 eller 1995), og på Rimi 

Bjørndal, (i 1996, må det vel ha vært). 

 

Så fantes det ikke planogram, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og heller ikke da vi fikk nye kjøle- og frysedisker, på Rimi Nylænde, i 1999, (da jeg jobbet som 

butikksjef der), hadde jeg planogram, da jeg liksom dreiv og bygde disken, (altså at jeg liksom fant 

plass til de forskjellige varene, sånn at disse ble liggende i blokker da, i først og fremst kjøledisken). 

 

(Ihvertfall så var det ikke planogram for kjøledisken. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så dette ganske vanskelige butikkarbeidet. 

 

Det gjorde Fredrick og jeg innimellom alt det andre vi pleide å gjøre, når vi jobba seinvaktene, på 

torsdagene, da. 

 



Og Fredrick mestret også dette ganske bra, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men man måtte liksom prøve å holde tunga rett i munnen, når man jobba som leder, i disse Rimi-

butikkene. 

 

Så en sånn oppgave, som å gjøre om frysedisken, etter planogram. 

 

Den arbeidsoppgaven hadde jeg nok ikke turt å gitt til låseansvarlig Eivind, (på ledervakta hans, på 

fredagsettermiddagene), på Rimi Langhus, (på den tida jeg var butikksjef der, i 2001 og 2002). 

 

Jeg er ikke sikker på om det hadde fungert, liksom. 

 

Da hadde jeg nok heller prøv å få Anders Karlsson eller Kjetil Furuseth til å gjøre det. 

 

En dag de hadde fri, liksom. 

 

Eller, jeg ville kanskje prøvd å fått en av disse to, (som jo var låseansvarlige), til å drive butikken, 

(en vakt). 

 

Og så ville jeg ha gjort om fryseren selv, antagelig. 

 

Eller, Anders Karlsson klarte jo å gjøre om tørrvare-hyllene, etter planogram, (husker jeg). 

 

Så jeg kunne kanskje fått dem til å gjøre dette arbeidet, (med å gjøre om frysediskene etter 

planogram), og. 

 

Men hvis de ikke hadde ønsket å jobbe med det. 

 

Så kunne jeg spurt de om de ville jobbe en vanlig ledervakt. 

 

Og så kunne jeg ha gjort om fryseren selv, da. 

 

Men sånn gjorde ikke butikksjef Johan, (på Rimi Bjørndal det), da. 

 

Han bare la denne arbeidsoppgaven, (som er ganske stor, må man vel si), oppå alt det andre, (som vi 

gjorde til vanlig), liksom. 

 

Og Fredrick, han er vel en ganske stødig kar, (må man vel si). 

 

Og jeg selv hadde jo over ti års jobberfaring, fra Rimi. 

 

(Pluss at jeg også hadde jobba to år, på OBS Triaden, i Lørenskog. 

 

Og et år, på CC Storkjøp, i Drammen). 

 

Så vi fiksa vel dette ganske greit. 

 

Men hvordan butikksjef Johan visste at jeg klarte å gjøre om frysedisker osv., det veit jeg ikke. 

 

For jeg snakka vel omtrent aldri noe med han, hverken på jobb eller andre steder. 

 

For butikksjef Johan, han ville ikke at jeg skulle si noe, til han, da. 



 

Han ville bare at han skulle prate, til meg, liksom. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fredrick, han var jo en tøysekopp, (må man vel si). 

 

Ihvertfall så var det sånn, at hvis jeg spurte han, om han kunne gjøre ditt og datt. 

 

(Siden jeg jo var den lederen, som egentlig hadde seinvaktene, på torsdagene). 

 

Så pleide Fredrick å svare 'Roger', da. 

 

Og det betydde liksom at det var greit, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og en gang, så begynte jeg også å tulle litt, (husker jeg), når Fredrick sa dette 'Roger'. 

 

For da sa jeg bare at: 'Heter ikke du Fredrick, da?'. 

 

(Og lot som at jeg trodde at han mente at han het Roger, da). 

 

Så Fredrick og jeg, vi var noen ordentlige tullebukker da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så spurte jeg Fredrick, (som liksom var litt innpåsliten, må man vel si). 

 

Om hvorfor han het Fredrick, med 'c'. 

 

Og ikke 'Fredrik', liksom. 

 

For Fredrick med 'c', det er vel den engelske versjonen, av dette navnet. 

 

Så jeg lurte vel på om Fredrick kanskje hadde noen engelske foreldre, (eller noe sånt), da. 

 

Men da svarte bare Fredrick at: 'Det vet jeg ikke', (eller noe lignende), husker jeg. 

 

Så det var kanskje litt rart. 

 

(At Fredrick ikke visste hvorfor han hadde fått dette engelsk-klingende navnet, mener jeg). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noe av det rareste Fredrick gjorde. 

 

(Som jeg vet om, ihvertfall). 

 

Det var vel da han begynte å si til meg, på jobb, (en gang), at jeg ikke var noe flink, til å sjekke 

damer, (var det vel). 

 

(Selv om jeg jo hadde som prinsipp, å ikke blande business og pleasure, da. 

 

Så det var jo aktuelt for meg egentlig, å prøve å sjekke opp damer på jobb). 

 

Og dette som Fredrick sa. 

 

(Om at jeg ikke var noe flink til å sjekke damer). 

 

Det syntes jeg at var så 'far out'. 

 

Så det ble sånn, at jeg ikke svarte noe da, (husker jeg). 

 

Og noen dager etter dette igjen. 

 

Så sendte Fredrick meg en engelsk e-bok, (via e-post eller irc vel), hvor det stod i detalj, om 

hvordan man skulle sjekke opp damer da, (husker jeg). 

 

Men jeg hadde ikke tid til å lese dette, på den her tida. 

 

(For jeg var jo heltidsstudent og hadde samtidig to jobber. 

 

Nemlig som låseansvarlig på Rimi Bjørndal og som låseansvarlig på Rimi Langhus). 

 

Og jeg tok det ikke så seriøst, da. 

 

For jeg hadde jo for eksempel kjøpt en bok, som het 'Kunsten å sjekke damer', (eller noe sånt). 

 

Det første året jeg bodde i Oslo, (da jeg bodde på Abildsø), studieåret 1989/90. 

 

(Altså 12-13 år tidligere). 

 

Og ikke engang den boka gadd jeg å lese fra perm til perm, liksom. 

 

(Jeg bare leste litt i noen av kapitlene, for å prøve å få oversikten, over hva innholdet i boken gikk 

ut på, for å si det sånn). 

 

For jeg hadde jo allerede sjekket opp en god del damer, før jeg kjøpte denne boken, liksom. 

 



Men jeg var kanskje litt nede, (på den her tida), etter at forholdet mitt med Laila Johansen, (fra 

Skøyen), hadde endt så brått. 

 

(Det er mulig). 

 

Så denne e-boka fra Fredrick, (som jeg vel halvveis gjettet på at han nok hadde lastet ned fra det 

'nedlastingsprogrammet' E-mule, som han hadde vist meg, like etter at han begynte å jobbe, på Rimi 

Bjørndal), den ble det ikke til at jeg leste noe i da, må jeg innrømme. 

 

Og hvorfor Fredrick sendte meg denne e-boken, det veit jeg ikke. 

 

For jeg hadde jo pult mange damer, (nemlig Nina Monsen, Siri Rognli Olsen, Ragnhild fra Stovner, 

'So What-dama', 'Bærumsdama' samt et par-tre horer), på den her tida. 

 

Så jeg var vel ikke noe jomfru akkurat heller, (for å si det sånn). 

 

Så hvorfor han Fredrick dreiv og sendte meg den her e-boka, det veit jeg ikke. 

 

Men han kjente meg vel ikke egentlig så bra. 

 

Vi hadde jo bare jobba sammen, noen måneder, (for å si det sånn). 

 

Men Fredrick, han var vel kanskje en slags nerd, da. 

 

Eller kanskje han trodde det var sånn, at alle skrøyt av sine dame-erobringer, på jobb. 

 

Men jeg liker ikke å prate om sex, med andre karer. 

 

(Og han Fredrick, han er jo nærmere femten år yngre enn meg. 

 

Så jeg er jo, (mer eller mindre ihvertfall), i en annen generasjon, må man vel si). 

 

Så han Fredrick, han blanda meg kanskje med noen andre da, eller hva det kan kan vært. 

 

Han fortalte meg jo det, at han hadde drevet mye med kunstig intelligens-programmering, på 

fritiden. 

 

Og han hadde jo en 'barnslig' sleik, vil jeg si, som gikk rett ned, liksom. 

 

(Uten at han hadde noe gele i håret, eller gjorde noe med håret, for å få det til å se kult ut, liksom). 

 

Så jeg lurte litt på om han muligens var en nerd. 

 

Han syntes jo at det var rart, (husker jeg), at jeg var kjent i Oslo sentrum. 

 

Så da er det nok snakk om en forvirret guttunge, som nesten bare har sittet på gutterommet, (i 

kjelleren hos mor og far), må man vel si. 

 

Og han Fredrick, han hadde jo vært rimelig spesiell, da han viste meg porno, på sitt digitale kamera, 

(ikke så langt unna Peppe's Pizza, i Stortingsgata), før en bytur, med Rimi Bjørndal, høsten 2002. 

 

Så en del tydet vel på at Fredrick var en slags nerd, (vil jeg si). 



 

Men det var også ting som tydet på at han var mer som en kriminell, kanskje. 

 

Han sa jo til meg det en gang, at mora hans hatet han, (husker jeg). 

 

Og han sa jo også det, (på en selvsikker måte), at han hadde hatt dame, (eller damer), da han var et 

år, på folkehøyskole, (husker jeg). 

 

Og han sa jo det, til Toro, (en gang), at han burde be damer, som tagg han om mynter, (til toget hjem 

vel), i Oslo sentrum, om å suge han, mot å få disse myntene. 

 

(Alt dette har jeg vel skrevet om tidligere, i Min Bok 5). 

 

Men det var ikke så lett for meg, som er cirka femten år eldre, enn Fredrick, å plassere han, i riktig 

boks, liksom. 

 

Er Fredrick en nerd, eller er han kriminell, liksom. 

 

Å plassere Fredrick i noen boks liksom, det syntes jeg at var litt vanskelig, (må jeg innrømme). 

 

Så han Fredrick, han ser kanskje ut som en forvokst guttunge, med sin lubne fremtreden og nesten 

bolleklipp. 

 

(Og han har/hadde vel også litt bollekinn). 

 

Men han er en person med mange sider, vil jeg si. 

 

(Selv om kanskje ikke alle disse sidene er like fullt utviklet. 

 

Det er mulig. 

 

For han Fredrick, han hadde drevet med ganske mye forskjellig, som 18-20-åring, i 2002-2003, vil 

jeg si, at det virka som. 

 

Men jeg vet ikke om han har rukket å bli så moden, akkurat. 

 

Siden han har drevet med så mye, på så kort tid, liksom. 

 

Han er kanskje litt som en kyniker, mistenker jeg. 

 

Ihvertfall så ville jeg tatt det han sa, med en liten klype salt, (må jeg innrømme). 

 

For jeg tror muligens at han kan ha blitt litt degenerert, siden han har drevet med så mye forskjellig, 

på så kort tid. 

 

Og hvordan han Fredrick er nå for tiden, det veit jeg ikke. 

 

Dette er det ikke så lett for meg, å gjette om, for han Fredrick hadde jo drevet med mye forskjellig, 

allerede på den tida, som jeg jobba sammen med han, på Rimi Bjørndal. 

 

Så jeg veit ikke om han fortsatt jobber der. 

 



Eller om han har fortsatt på sin karriere og har drevet med enda mange fler ting nå. 

 

(Hvem vet). 

 

Men Fredrick er veldig intelligent og selvsikker, (på tross av sitt guttungeaktige utseende), vil jeg si. 

 

Og nettopp dette guttungeaktige utseendet, det fører nok til at mange kanskje undervurderer han. 

 

Så Fredrick, han kan nesten virke litt skummel, (vi jeg si). 

 

Siden han ser litt ut som en forvokst guttunge, mens han egentlig er rå som en hardbarka sjømann, 

(må man vel si). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet meg om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 156: Mer fra tiden etter at jeg sluttet som  

butikksjef 

 

En gang, mellom august 2002 og desember 2003, (må det vel ha vært). 

 

Så fikk jeg plutselig en telefon, fra Gerd Jorun Vik, fra datalinja, på Gjerdes videregående, (i 

Drammen), skoleåret 1988/89, (altså nesten femten år tidligere), husker jeg. 

 

Gerd Jorun ringte fra USA, (tror jeg at det var). 

 

Hun spurte meg ihvertfall om jeg var interessert i å jobbe i USA, (i det firmaet hun jobbet for), 

husker jeg. 

 

Dette kom som en stor overraskelse for meg, (husker jeg), at Gerd Jorun Vik ringte meg, på denne 

måten. 

 

For vi hadde vel ikke gått spesielt godt sammen, på skolen. 

 

(Selv om hun satt, (alene), bak Andre Willassen, som satt ved siden av meg, i klasserommet. 

 

Og bak Gerd Jorun igjen, så var inngangsdøra, til klasserommet. 

 



Så vi satt nesten som en liten koloni, i klasserommet, Andre Willassen, Gerd Jorun Vik og meg. 

 

Til denne kolonien, så hadde også Monika Ødegård, fra Svelvik, hørt til. 

 

(Hun hadde nemlig sittet på plassen ved siden av Gerd Jorun Vik). 

 

Men hun flyttet en av de første ukene, over til motsatt side, av klasserommet. 

 

Like ved der Trine og Hege, (som var to jenter fra Kongsberg), satt. 

 

Og uten at jeg vet hvorfor Monika Ødegård forlot vår 'koloni'. 

 

Men etter dette så var Gerd Jorun Vik litt sur, hadde jeg inntrykk av. 

 

Og Monika Ødegård, hu hadde måttet melde flytting, til sin tante, i Drammen, for å få gå på Gjerdes 

videregående. 

 

Mens jeg selv kom inn på samarbeidsavtalen, mellom Buskerud og Vestfold, da. 

 

(Og fikk busskort, som var gyldig, helt fra Bergeråsen til Drammen. 

 

En bussreise på tre-fire mil, som krysset fylkesgrensen, mellom Vestfold og Buskerud). 

 

Siden jeg hadde så gode karakterer, fra de to første årene, på Sande videregående, da. 

 

Noe vel muligens ikke Monika Ødegård hadde. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall. 

 

Selv om mora hennes var lærerinne, på Svelvik ungdomsskole. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og jeg husker at jeg tenkte på Gerd Jorun Vik, som litt dum, (eller som litt 'dust', kan man vel si). 

 

Så at hu skulle ringe og tilby meg jobb i Amerika, det var omtrent det siste jeg hadde ventet, at 

skulle skje, i verden. 

 

Men det var fordi at hun husket Andre Willassen og meg, som to av de flinkeste i klassen, (som hu 

sa det, da jeg spurte henne, om hvorfor hu ringte akkurat meg). 

 

Men da ble jeg litt sur, (husker jeg), for jeg så vel på meg selv, som en mye flinkere elev, enn det 

Willassen var, liksom. 

 

Jeg hadde liksom alltid vært en av de beste i klassen, helt fra jeg gikk i første klasse, (på Østre 

Halsen skole), liksom. 

 

Så at Gerd Jorun Vik så på Andre Willassen som like flink som meg, det ble jeg litt fornærmet over, 

(må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg må innrømme at jeg ble litt nysgjerrig, på dette jobbtilbudet, i USA. 

 

For jeg kjedet meg litt i Norge, (for å si det sånn). 

 

Så jeg ringte Magne Winnem og Andre Willassen da, (fra dataklassen), for å høre hva de syntes, om 

dette jobbtilbudet, da. 

 

(For jeg studerte jo, på den her tiden. 

 

Så jeg var ikke bundet av noen heltidskontrakter, med lang oppsigelsestid, eller noe lignende). 

 

Men jeg fant vel ut det, at dette jobbtilbudet ikke virker så utrolig seriøst. 

 

(Etter å ha Googlet navnet på dette firmaet, som Gerd Jorun Vik jobbet for. 

 

Som var et firmanavn, på tre bokstaver, eller noe, vel). 

 

Men jeg husker ikke helt hva denne jobben gikk ut på. 

 

Men det virket litt fristende å jobbe i utlandet, (husker jeg). 

 

Og jeg følte meg litt treig, (må jeg innrømme), siden jeg ikke hadde jobba i utlandet selv, da Gerd 

Jorun Vik, (som Magne Winnem forresten pleide å kalle for 'Gerdie'), plutselig ringte meg, om det 

her. 

 

Men jeg ringte bare Gerd Jorun Vik tilbake, og sa at jeg ikke var interessert, da. 

 

Siden jeg tok studiene mine ganske seriøst, da. 

 

For jeg hadde jo utsikter til en bra betalt jobb, i 500-600.000 kroner i året-klassen, etter tre år, på 

bachelor IT, ved HiO IU. 

 

(For jeg fulgte med i avisene, om hvordan etterspørselen var, etter datafolk, på jobbmarkedet. 

 

Og den etterspørselen ble spådd å være på topp, i 2005, da jeg etter planen skulle være ferdig, med 

IT-studiene mine, ved HiO IU, da). 

 

Så jeg falt ikke for fristelsen, til å jobbe for Gerd Jorun Vik, i Amerika, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På HiO IU, så var det sånn, at min studiekamerat Dag Anders Rougseth aka. Dagga, han holdt med 

Liverpool. 

 



Mens jeg holdt med Everton, da. 

 

Og da Dagga spurte meg, om jeg ble med på et veddemål. 

 

Nemlig at hvis Liverpool kom over Everton, på tabellen, så måtte jeg kjøpte en kasse øl, til han. 

 

Og hvis Everton kom over Liverpool, på tabellen, så måtte han kjøpe en kasse øl, til meg. 

 

Så syntes jeg nesten ikke, at jeg kunne si nei, til å bli med, på det, da. 

 

Så både våren 2003 og våren 2004, så måtte jeg kjøpte en kasse øl, til Dagga, da. 

 

Og våren 2005, da Everton kom høyest, (av de to lagene), på tabellen. 

 

Det studieåret, (2004/05), så var jeg jo University of Sunderland-student. 

 

Så da fikk jeg ikke noe ølkasse, selv om Everton endte over Liverpool, på tabellen, (i 2004/05-

sesongen), da. 

 

Så det var litt urettferdig kanskje. 

 

Men det var jo artig at Everton endte over Liverpool på tabellen, likevel, må jeg nok si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ikke så lenge før jeg slutta, som butikksjef, i Rimi. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

For å begynne å studere, ved ingeniørhøyskolen og jobbe som låseansvarlig, på først Rimi Bjørndal 

og så både Rimi Bjørndal og Rimi Langhus. 

 

Så flytta hu butikksjef Sophia, fra Rimi Skullerud, ut av naboleiligheten, i tredje etasje, i Rimi-

bygget. 

 

Og istedet, så flytta det inn ei ung blondinne, fra Nord-Norge, som jobba som assisterende 

butikksjef, på Rimi Ringen, (husker jeg). 

 

Og en gang, som jeg prata med henne, utafor leilighetene våre. 

 

(Mens jeg var på vei inn døra, eller noe sånt). 

 

Så spurte jeg henne, om hvordan han sjefen hennes, på Rimi Ringen, var å jobbe for, da. 

 

(Bare for å ha noe å prate om, vel. 

 

Han sjefen var forresten en ganske ung butikksjef, som jeg såvidt visste hvem var, fra Rimi sine 

butikksjef-seminarer, på Storefjell. 



 

Dette var en butikksjef som drev med elgjakt, mener jeg ihvertfall at jeg overhørte at butikksjef 

Kristian Kvehaugen, (fra Rimi Bjørndal), begynte å prata med han om, et år, på Storefjell. 

 

Noe sånt). 

 

'Han er en djevel', svarte hu nordlending-dama da, (husker jeg). 

 

Noe som jeg stusset en del over, (husker jeg). 

 

Og som jeg kanskje fortalte videre, til Magne Winnem, eller noe sånt. 

 

(Det er mulig). 

 

Det var også sånn, at jeg hadde jo en ganske ny TV og jeg hadde også PC-en kobla til 

stereoanlegget. 

 

Så en gang, så fikk jeg hu nordlending-dama, på døra mi, i bare morgenkåpa. 

 

For hu fikk ikke sove, fordi at jeg bråkte sånn da, (mente hu). 

 

Så da skrudde jeg ned lyden, på TV-en, da. 

 

(For det var jo bare TV-en, liksom. 

 

Så jeg skjønte ikke det, at den bråkte så mye, da). 

 

Og etter det her, så ble vi enige om det, at hu skulle bare banke i veggen. 

 

Hvis jeg glemte meg igjen, og ikke hadde skrudd ned lyden på TV-en, om kvelden, da. 

 

(Mens jeg satt på irc, og chatta på #blablabla, og var op på #quiz-show osv., da). 

 

Og det hendte vel en fire-fem ganger kanskje, at hu nordlending-dama begynte å banke i veggen. 

 

(På grunn av TV-en min, da). 

 

Men da skrudde jeg med en gang ned lyden på TV-en min, da. 

 

For det var ikke meninga mi, å bråke, liksom. 

 

Jeg bare levde litt i min egen verden, på fritida. 

 

Siden jeg var så mye på irc osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 



 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 157: Enda mer fra tiden etter at jeg sluttet som 

butikksjef 

 

Etter at Magne Winnem flytta til Spikkestad, (i 1997 eller 1998, må det vel ha vært). 

 

Så var det ganske sjelden, at han og jeg, gikk ut på byen. 

 

(Sånn som vi hadde gjort, under russetida og studietida mi. 

 

Cirka ti år tidligere). 

 

Men Magne Winnem hadde mast på at jeg skulle besøke han, ute i Spikkestad. 

 

For å se på TV, osv. 

 

Men det syntes jeg at ble litt kjedelig, å reise hele den veien, (ut til Spikkestad), bare for å se på TV. 

 

Nei, da likte jeg bedre å gå ut på byen, og prøve å møte damer, osv. 

 

Men en gang, så kunne jeg ikke si nei, til å dra ut til Spikkestad, (husker jeg). 

 

Og det var da Magne sin kone Elin, skulle føde deres andre barn. 

 

Dette var vel i en eller annen ferie, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Ihvertfall så hadde jeg fri, (husker jeg), da denne 'masinga' foregikk. 

 

(Dette var forresten mens jeg jobbet som butikksjef. 

 

For jeg husker at jeg hadde Sierra-en. 

 

Så dette var kanskje i år 1999 eller år 2000, eller noe sånt, da). 

 

Og jeg kjørte ganske raskt, ut til Spikkestad. 

 

Siden Elin Winnem skulle føde, da. 

 

Magne Winnem sa at jeg kunne sitte i en av Stressless-ene deres, i stua, og at de viste pornofilm, på 

TV1000, seinere den kvelden. 

 

(Så det her var kanskje en fredagskveld, det her da). 

 



Og grunnen til at jeg måtte være der, det var fordi at Magne og Elin sin unge datter, (Hanne 

Kristine), som var fire-fem år, (eller noe sånt vel), måtte passes på, da. 

 

Men jeg hørte ikke en lyd, fra Hanne Kristine, hele kvelden. 

 

(Så for alt jeg vet, så kan det hende, at hu ikke var hjemme engang). 

 

Og hvorfor Magne Winnem ikke fikk mora si til å passe dattera si, det veit jeg ikke. 

 

Men mora hans døde vel på rundt den her tida. 

 

Så det er mulig at mora allerede var død, da. 

 

Og hvorfor Magne Winnem gjorde et poeng av at det var pornofilm, på TV1000. 

 

(En ganske bra en og vel. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg måtte nesten se litt på den pornofilmen da, (husker jeg), siden Magne Winnem hadde nevnt 

den. 

 

Og Elin, hu skulle ikke føde, på sykehuset i Drammen, (av en eller annen grunn). 

 

Men de skulle kjøre helt til Ullevål sykehus. 

 

(Som vel er cirka dobbelt så langt unna der de bodde, enn det Drammen sykehus er, vel). 

 

Og da jeg spurte Magne Winnem om hvorfor de heller dro til Ullevål, for å føde. 

 

(Enn til Drammen sykehus, da). 

 

Så svarte ikke Magne Winnem noe, (husker jeg). 

 

Og han sønnen deres, (som ble født den dagen), han ble født med hjertefeil, (eller noe sånt), mener 

jeg å huske, at Magne Winnem sa seinere. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Selv om jeg ikke besøkte Magne Winnem så ofte, da han bodde, i Spikkestad. 

 

Så bodde han der jo i mange år, (fra 1997 cirka), mens jeg bodde i Oslo, (hvor jeg jo bodde fram til 

2004). 

 



Så selv om jeg ikke besøkte Magne Winnem og dem, så mye som en gang i året, engang. 

 

Så ble det fire-fem besøk tilsammen der, kanskje. 

 

(Noe sånt). 

 

Og et av disse besøkene, det var da jeg hadde problemer på jobben, (mens jeg jobba som butikksjef, 

på Rimi Kalbakken), mener jeg å huske. 

 

Ihverfall så var jeg ikke så på topp, (husker jeg), under det her besøket. 

 

Og dette var om vinteren, (husker jeg). 

 

Og jeg husker at det besøket mitt kræsja rimelig mye. 

 

For Magne Winnem, han skulle jo ut og ake, sammen med ungene sine osv., under det her besøket 

mitt, da. 

 

Så jeg måtte være med dem i akebakken, (i Spikkestad), for å få noe ut av besøket mitt liksom, da. 

 

Og der møtte Magne Winnem en lokal politimann, (husker jeg), som også var ute og akte, med 

ungene sine, vel. 

 

Og Magne Winnem pratet om at jeg bare gikk i 'Oslo-klær', (husker jeg). 

 

(Han klagde på at jeg ikke gikk i varme klær, da. 

 

Noe sånt. 

 

Men jeg hadde ikke akkurat regna med at Magne Winnem skulle dra meg med i akebakken heller, 

liksom). 

 

Så det var litt rart, (husker jeg at jeg syntes), at Magne Winnem maste så mye på meg, om å besøke 

han, ute i Spikkestad der. 

 

For de få gangene, som jeg var på besøk der, så skulle han bare i akebakken og sånn, uansett. 

 

Og de serverte også rester til middag; (under det her besøket), husker jeg. 

 

Så det var liksom ikke det helt store, (må jeg si), å besøke Magne Winnem og dem, ute i Spikkestad, 

da. 

 

Selv om de hadde fått seg vannrenser, husker jeg, da jeg var på det her besøket mitt, da. 

 

(Som antagelig var vinteren 2000/2001, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Men da jeg spurte de, om hvorfor de hadde kjøpt seg vannrenser, så svarte de ikke noe, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg slutta som butikksjef. 

 

Så ville Magne Winnem en gang absolutt møte meg, i Oslo sentrum, for å se filmen Matrix 2, på 

Klingenberg kino, (husker jeg). 

 

(Matrix Reloaded, het visst den filmen. 

 

Og den hadde visst premiere, sommeren 2003. 

 

Så jeg på Wikipedia nå). 

 

Jeg husker at jeg var sliten, den dagen. 

 

For jeg hadde jobbet som leder, på Rimi Langhus, hele den lørdagen. 

 

(Jeg jobba jo som sommerbutikksjef, på Rimi Langhus, den sommeren. 

 

Og dette var vel før sommeren 2003 var ferdig, tror jeg). 

 

En eller annen, (det må vel ha vært David Hjort), hadde kjøpt med et helt eller halvt brett 

energidrikk, for meg, i Sverige, (husker jeg). 

 

(Etter å ha spurt meg, om jeg ville at han skulle kjøpe med den her energidrikken, vel. 

 

For jeg var ikke så fan av energidrikk, egentlig. 

 

Men siden David Hjort absolutt ville kjøpe med billig energidrikk for meg, i Sverige. 

 

Så jeg lot jeg vel han gjøre det, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg tok med meg en sånn boks energidrikk, (husker jeg), da jeg skulle møte Magne Winnem, på 

Klingenberg kino. 

 

(Siden jeg var ganske trøtt da, etter å ha jobbet fra klokken syv om morgenen, (eller noe sånt), da). 

 

Jeg måtte ta en drosje, fra St. Hanshaugen, (husker jeg), for å rekke avtalen, med Magne Winnem, 

på Klingenberg kino. 

 

Drosjesjåføren begynte å prate om utlendinger. 

 

Og han mente at innvandrer bare ville ha jobber, som ikke var slitsomme, husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Matrix Reloaded, var kjedelig, (husker jeg, at jeg syntes). 

 

Magne Winnem begynte å peke på lerretet, når en 'skurk', ble til flere like 'kopi-skurker', husker jeg. 

 

Etter filmen, så dro Magne Winnem meg ned til en liten park, like ved Rådhuset der, husker jeg. 

 

Og vi satt og 'chilla', på en benk der, da. 

 

Mens ei dame; (som egentlig gikk i en gruppe), gikk en omvei, for å gå forbi Magne Winnem og 

meg da, (virka det som, ihvertfall). 

 

'Hvorfor gikk hu sånn', spurte jeg Magne Winnem. 

 

'Hu ville vel vise fram puppa sine da', svarte Magne Winnem. 

 

(Noe sånt). 

 

Etter det her, så stoppa Magne Winnem ei dame, som kjørte sykkel-taxi, nesten borte ved Aker 

Brygge. 

 

For Magne Winnem ville bare at hu dama skylle sykle oss, for hundre kroner, (eller noe sånt), da. 

 

Og hu dama sykla oss bort mot Akershus Festning der, da. 

 

Men den 'seansen', den var jo veldig pinlig da, (husker jeg, at jeg syntes). 

 

For å bare kjøre sykkeltaxi, for å få sitte på med en pen dame, som satt og tråkket, foran en. 

 

Nei, det ble veldig dumt og flaut, (husker jeg, at jeg syntes). 

 

Men Magne Winnem klarte å dra meg med, på den her sykkeltaxi-turen, da. 

 

Selv om jeg undret meg mye, over hva poenget egentlig skulle være, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter sykkelturen, så ville Magne Winnem tilbake til Spikkestad, (husker jeg). 

 

Han hadde jo slutta å drikke, noen år før det her. 

 

(Fordi at han fikk så vondt i hue, av å drikke, husker jeg at han sa, ved en par anledninger, vel). 

 

Og han hadde parkert bilen sin, ikke så langt unna den amerikanske ambassaden da, (var det vel). 

 



Og siden Magne Winnem alltid maste på meg, om å dra til Spikkestad, for å se på TV, osv. 

 

Så syntes jeg egentlig det var bedre, å dra på kino, (i Oslo), sammen med Magne Winnem. 

 

Enn å spise reste-middag osv., (hos han), ute i Spikkestad. 

 

Så jeg fulgte Magne Winnem til bilen da, (husker jeg), da han skulle hjem. 

 

Siden han pleide å mase om, at jeg skulle besøke han, da. 

 

Så tenkte jeg at jeg fikk være sosial, når jeg først møtte han, sånn at han kanskje ikke maste så mye, 

om at jeg skulle dra ut til Spikkestad, for å se på TV. 

 

Og Magne Winnem hadde parkert i en sidegate, til Drammensveien, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og kjørte avgårde, til Spikkestad, (uten så veldig mye om og men da), husker jeg. 

 

Men 'oppi der', i Vika, (blir det vel). 

 

Så merket man at det var en fin sommerkveld, da. 

 

For det var blomster og busker, (som vel duftet ganske sterkt. osv.),  i noen av 'overklasse-hagene', 

oppi der, da. 

 

Så jeg våknet vel litt opp, selv om jeg jo hadde jobbet mye, den her dagen, da. 

 

Og jeg fikk lyst til å dra ut på byen, for å ta meg noen halvlitere da, (husker jeg). 

 

Så jeg gikk ned Drammensveien, (må det vel ha vært), og så videre bort Karl Johan, da. 

 

Og så dro jeg innom stamstedet, til Axel og meg, nemlig Studenten, da. 

 

Og nede på Studenten, så traff jeg Ingvill Storø, fra Rimi Langhus, (husker jeg). 

 

Og hu hadde vel slutta på Rimi Langhus, (på den her tida), tror jeg. 

 

For hu hadde vel flytta inn til Oslo, og begynt å studere, ved universitetet, tror jeg. 

 

Og hu var på Studenten der, sammen med typen sin, (må det vel ha vært). 

 

Og Ingvill Storø, hu forklarte det, at hu skulle studere i England, til høsten, ved universitetet i 

Bradford. 

 

Og hu forklarte at hu skulle studere 'anti-korrupsjon', (eller hva hu kalte det, igjen). 

 

'Noe lignende av det Eva Joly driver med?', spurte jeg. 

 

Og det var det da, svarte Ingvill Storø. 

 

For Eva Joly var hennes forbilde da, (fikk jeg inntrykk av). 



 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter å ha drukket opp halvliteren min. 

 

Så tenkte jeg vel det, at jeg fikk vel la de her folka, (som jo nesten var en generasjon yngre enn 

meg), få være litt i fred. 

 

Så jeg sa fra til Ingvill Storø, om at jeg skulle ringe broren min Axel da, for å høre om han ble med 

ut, på byen. 

 

Så jeg gikk ut fra utestedet Studenten, for å ringe Axel, da. 

 

(For de spilte ganske høy musikk, på det utestedet, så jeg kunne nesten ikke ringe derfra, da). 

 

Så jeg ringte Axel, fra ute i Karl Johans gate der. 

 

Og Axel sa at han måtte ta en telefon. 

 

Og så ringte Axel tilbake og sa at han ikke ville bli med ut på byen. 

 

Noe som jeg syntes at var veldig rart, (husker jeg). 

 

For vanligvis, så var Axel alltid klart, for å ta noen halvlitere, da. 

 

(Sånn som jeg husket det, ihvertfall). 

 

Så jeg ble rimelig overrasket, (over det her), husker jeg. 

 

Jeg ble vel nesten litt fortumlet, tror jeg. 

 

For Axel og jeg, vi hadde vel nesten en slags stående avtale. 

 

Om at hvis en av oss ville drikke, så måtte den andre liksom bli med, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg visste ikke helt hva jeg skule gjøre, da. 

 

Men Ingvill Storø og dem, de hadde ikke vært direkte uhøflige mot meg, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så jeg liksom rota meg ned til dem igjen, nede på Studenten, da. 

 

Og så forklarte jeg dem det, at broren min ikke ville bli med ut på byen, da. 



 

(Nesten litt i sjokk, vel). 

 

Og så hang jeg nede på Studenten der. 

 

I et par timer vel. 

 

Like i nærheten av der Ingvill Storø og typen hennes stod, da. 

 

(Ved den enden av bardisken, i kjelleren, på Studenten der. 

 

Som er lengst fra pianobaren der, liksom). 

 

Og så kjøpte jeg meg vel sikkert en kebab, (eller noe sånt), på vei hjem fra byen, da. 

 

For jeg hadde vel ikke fått spist middag, den her dagen, tror jeg. 

 

Så hvorfor Magne Winnem ikke ble med på McDonalds, (eller noe sånt). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det her var liksom en dag, som jeg så på, som Magne Winnem sin dag, da. 

 

Siden han ofte var så selskapssyk, da. 

 

Så jeg ble liksom bare med på det Magne Winnem ville finne på, den her dagen, da. 

 

Siden jeg jo hadde så mye fritid uansett, liksom. 

 

Siden jeg var ungkar, da. 

 

Mens Magne Winnem jo hadde vært gift, i bortimot ti år allerede, på den her tida. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 158: Mer fra tiden da jeg studerte ved 



ingeniørhøyskolen 

 

De DVD-spillerne, som Rimi solgte, for cirka tusen kroner, høsten 2002. 

 

De var veldig populære, (husker jeg). 

 

David Hjort ville, (av en eller annen grunn), at jeg skulle kjøpe med en sånn DVD-spiller, for han. 

 

Fra Rimi-butikken, som lå i Rimi-bygget, (i Waldemar Thranes gate 5), på St. Hanshaugen. 

 

Og så ville han at jeg skulle ta med den DVD-spilleren opp til han. 

 

Med T-banen, til Ammerud. 

 

Og det gjorde jeg da. 

 

Og jeg fikk vel penger av David Hjort, for DVD-spilleren. 

 

(Selv om jeg ikke har fått alle pengene han skyldte meg. 

 

Han skylder meg vel et par-tre tusen enda vel. 

 

På det tidspunktet, som jeg skriver dette, nemlig 24. januar 2013). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort er halvt dansk, (mener jeg at jeg har forstått, ihvertfall). 

 

Og faren hans, er fengselsprest, i Danmark, har David Hjort fortalt. 

 

Og David Hjort fortalte det, (på et av mine besøk, hos han og Melina, på Ammerud). 

 

At han hadde vært i Tyskland, og kjøpt mange forskjellige slags brennevin, shots og likører, da. 

 

(Noe sånt). 

 

David Hjort fortalte det, at han kunne bare gå rett gjennom tollen, med masse sprit, osv. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og David Hjort serverte meg kjempemange 'smaksprøver', på alle de forskjellige alkoholslagene, 

som han hadde kjøpt, (i Tyskland). 

 

Mens han var blid, på sin karakteristiske, (og vel kanskje litt overfladiske), måte da, (må man vel 

si). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under oppveksten, så hadde David Hjort bodd dels på ungdomshjem, i Danmark. 

 

Og dels i Oslo sentrum. 

 

(Sånn som jeg har skjønt det, ihvertfall). 

 

Og man kunne kanskje høre det noen ganger, på språket til David Hjort, at han hadde bodd i 

Danmark. 

 

Men han snakket med norsk uttale. 

 

Selv om han vel noen ganger brukte noen danske vendinger liksom, når han pratet norsk, da. 

 

David Hjort brukte vel for eksempel ordet 'hvornår', (mener jeg å huske), når han snakka norsk, da. 

 

Selv om det ordet vel ikke brukes i norsk egentlig. 

 

(Jeg har ihvertfall ikke hørt det, hverken før eller senere, fra noen andre, som prater norsk. 

 

Ikke som jeg kan huske, ihvertfall). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort sin karriere, i Rimi, det gikk ganske raskt. 

 

Han jobba vel mindre enn et år, (som butikkmedarbeider), på Rimi Bjørndal, før han ble assistent, 

på Rimi Ljabru. 

 

Og etter det igjen, så ble han assistent, på Rimi Karlsrud, (mener jeg å huske). 

 

Men etter det igjen, så slutta vel David Hjort, i Rimi. 

 

Og han begynte så å jobbe som hjelpepleier, i Groruddalen. 

 

Noe også hans samboer, Melina, jobba som. 

 

(De var vel ansatt på det samme arbeidsstedet, tror jeg. 

 

Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall. 

 

Og jeg lurer på om det var hu Melina, som skaffa David Hjort den jobben. 

 

Noe sånt). 

 



Og da jeg spurte David Hjort om hva den jobben hans gikk ut på, (eller noe sånt). 

 

Så svarte David Hjort det, at han 'tørka gamlinger i rumpa'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Melina hadde vel en ung sønn, fra et tidligere forhold, (tror jeg). 

 

Men man må vel si det, at David Hjort og Melina, var flinkere enn Magne Winnem, til å organisere 

livene sine, (eller hva man skal kalle det). 

 

For det var aldri sånn, (såvidt jeg kan huske ihvertfall), at sønnen til Melina, fløy rundt i stua hos 

dem, mens David Hjort, Melina og meg, satt og drakk der, på de tre-fire lørdagskveldene, som jeg 

var på besøk der, da. 

 

Så Magne Winnem hadde kanskje hatt noe å lære, om å organisere livet sitt, av David Hjort og 

Melina, da. 

 

Det er mulig. 

 

(Bare noe jeg tenkte på nå). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av de første gangene, som jeg var på besøk, hos David Hjort og Melina, (på Ammerud). 

 

Så ble også Axel med, (husker jeg). 

 

Og da skulle David Hjort absolutt ha boksekonkurranse, (husker jeg). 

 

(For han hadde vel kjøpt seg et eller to par boksehansker, tror jeg). 

 

Og det endte med at Axel, David Hjort og jeg. 

 

(Og muligens Erik Dahl. 

 

Men det husker jeg ikke helt sikkert). 

 

Endte opp, på plenen, utafor den svære blokka, som David Hjort og Melina bodde i, (på Ammerud), 

da. 

 

Og jeg hadde jo skada korsbåndet, i det venstre kneet mitt igjen, sommeren 2002, (var det vel). 



 

(På en fotballtrening, med IT Akademiet, på Voldsløkka. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så jeg måtte være forsiktig, når jeg boksa, i fylla, da. 

 

(Men jeg tok ikke den her boksingen så alvorlig, da. 

 

Men jeg måtte liksom bli med ut, når de andre absolutt skulle lekeslåss da, (må man vel kalle det)). 

 

Men jeg må si at Axel imponerte, (under den her slåssinga). 

 

For han var klart den kraftigste og mest veltrente, av oss, som var på den her festen da, (vil jeg si). 

 

Så hverken David Hjort eller meg, hadde noen som helst sjanse, til å klare å slå Axel, når vi liksom 

skulle ha boksekamper, da. 

 

(Utafor blokka til David Hjort og Melina der. 

 

Høsten 2002, eller når det kan ha vært, igjen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 159: Mer fra Ammerud 

 

Jeg selv arrangerte vel bare fire hjemme-fester, på de femten årene jeg bodde i Oslo, (fra 1989 til 

2004). 

 

Det var søskenbarnfesten, (som vel søstera mi Pia også var med på å arrangere, og som det vel 

egentlig var fetteren vår Ove, som foreslo at vi skulle ha, hvis jeg husker det riktig), på Ungbo, i 

1994. 

 

Det var innflyttingsfesten, i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, i 1996. 

 

(En fest som det vel var Magne Winnem som egentlig ville ha. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 



 

Og det var personalfesten, for Rimi Bjørndal, i Rimi-leiligheten min, i 1997. 

 

(En fest som det vel var butikksjef Kristian Kvehaugen, på Rimi Bjørndal, som egentlig ville ha. 

 

Men jeg meldte meg frivillig, til å arrangere den festen. 

 

Siden dette ble tatt opp på en lederfest, som Kristian Kvehaugen arrangerte, hjemme hos seg selv, 

på Munkelia, ved Lambertseter, noen måneder tidligere). 

 

Og det var personalfesten, for Rimi Nylænde, i Rimi-leiligheten min, i år 2000. 

 

(Selv om det ikke ble drukket så mye, i leiligheten min, på den siste festen, vel. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall. 

 

Men jeg kalte det vel for fest ihvertfall, mener jeg å huske. 

 

Og grunnen til at jeg hadde den festen, det var fordi at Rimi ga butikkene ekstra mye penger, på 

sosialbudsjettet, det året, for at vi skulle finne på noe sosialt å gjøre, for å hindre mye gjennomtrekk, 

av ansatte, i firmaet). 

 

Og David Hjort var ikke på noen av disse festene. 

 

Og det var fordi at jeg ikke ble kjent med David Hjort, før i 1997, da han begynte å jobbe, på Rimi 

Bjørndal. 

 

Men David Hjort var liksom ikke i den 'harde kjernen', av Rimi Bjørndal-folk. 

 

(Som jeg jobba sammen med, på den tida). 

 

For han begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal, en del måneder etter, at jeg hadde hatt den 

personalfesten, i Rimi-leiligheten min, i 1997. 

 

Så jeg kjente egentlig ikke David Hjort så bra, da. 

 

Men David Hjort ba meg alltid med på fester. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

David Hjort hadde det nesten som en hobby, å arrangere fester, (kunne det omtrent virke som). 

 

Og etter at Magne Winnem ble 'tøffel', (altså han gifta seg jo med Elin fra Skarnes, og slutta å 

drikke, osv). 

 

Så syntes jeg at det passa bra, at David Hjort plede å invitere meg med på fester, 'hele tida'. 

 

For annet enn Magne Winnem, så hadde jeg bare halvbroren min Axel, å gå ut på byen sammen 

med. 

 

Og han var jo åtte år yngre, enn meg. 

 



(Mens David Hjort var to-tre år eldre enn Axel ihvertfall, da). 

 

Og det var jo flaut, (syntes jeg), å sitte aleine hjemme, på nyttårsaften og 17. mai., osv. 

 

Så når David Hjort ringte, og spurte om jeg skulle være med på fester, her og der. 

 

Så slo jeg ofte til på det, da. 

 

Bare for å slippe å sitte aleine, på for eksempel nyttårsaften, liksom. 

 

Selv om jeg ikke kjente David Hjort og kameratene hans, så utrolig bra, liksom. 

 

Men jeg syntes at det var artigere å bli med på fest, med de folka. 

 

Enn å sitte aleine hjemme, (for eksempel), da. 

 

For folk spurte en jo noen ganger, på jobben og andre steder, om hva en hadde gjort, på nyttårsaften, 

for eksempel. 

 

Og da ble det flaut å si at man bare hadde sitti aleine hjemme, syntes jeg. 

 

Så jeg ble ofte med, når David Hjort lokket med fest, da. 

 

For David Hjort er også flink til å overtale. 

 

Men det var også sånn, at noen ganger, så sa jeg stopp, da. 

 

Like etter at jeg ble butikksjef, i 1998, så ville David Hjort ha meg med på Danmarkstur, (husker 

jeg). 

 

Men da sa jeg nei takk. 

 

For jeg var så ivrig etter å få begynt, på å rydde lageret osv., på Rimi Nylænde, og få den butikken 

bra, da. 

 

(Som ny butikksjef). 

 

Så jeg var ikke så ivrig, etter å feste, de første årene, som jeg jobba, som butikksjef. 

 

For jeg syntes at det å jobbe som butikksjef, var en ganske viktig jobb, da. 

 

Og jeg ville gjerne få butikken jeg jobbet i, (Rimi Nylænde), til å bli best mulig, da. 

 

Men etterhvert, så fikk jeg beskjed, av assistent Wenche Berntsen, på Rimi Nylænde. 

 

At hu ikke likte det, at jeg var på jobben, når hu hadde ledervakt. 

 

For hu trodde at jeg bare var der for å spionere på hvordan dem jobba, eller noe sånt. 

 

Så etter den episoden, så var jeg kanskje ikke så ivrig lenger, som butikksjef. 

 

Men jeg prøvde å få butikken bra, iløpet av de timene, som ledervaktene mine var på, da. 



 

Så da begynte jeg vel å feste litt mer også. 

 

Siden jeg jo da hadde en del fritid, selv om jeg jobbet som butikksjef. 

 

Siden jeg ikke hang på jobben så mye, på fritiden, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er mulig at den blokka, som David Hjort og Melina bodde i, på Ammerud, var den samme 

blokka, som Knut Hauge og Lene fra Rælingen, (fra Min Bok 2), bodde i, på den tida jeg jobba 

sammen med dem, på OBS Triaden, (i 1990 og 1991, var det vel). 

 

Men det husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Men begge disse to samboerparene, bodde ihvertfall i en stor blokk, på Ammerud, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Jeg lurer forresten på om den blokka, kalles for 'Bananblokka'. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

For jeg har aldri bodd på den sida, av Groruddalen, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg var på fest, hos David Hjort og Melina, på Ammerud. 

 

Så ville de at jeg skulle bli med bort, til et utested, på Kalbakken-senteret, (eller hva det senteret 

egentlig heter igjen). 

 

(Det senteret hvor Rimi Kalbakken, (tidligere Edda kino), lå. 

 

Hvor jeg jo hadde jobba som butikksjef, et par år tidligere). 

 

Så det ble til at Melina, David Hjort og meg, vi gikk en gåtur, på cirka en halvtime, vel. 

 

Fra blokka deres, på Ammerud, og bort til ved Rimi Kalbakken der, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var litt full, på denne gåturen. 

 

(Det var muligen denne gangen, som David Hjort hadde spandert så mye alkohol på meg, som han 

hadde kjøpt med, fra Tyskland. 

 

Hvem vet). 

 

Men jeg mener å huske det, at ei ganske pen dame, i begynnelsen av 20-åra, gikk sammen med 

Melina, David Hjort og meg, bort til Kalbakken der. 

 

Og hu dama, hu husker jeg at plutselig fortalte meg, om et triks, da. 

 

Hu sa det, at når hu gikk aleine hjem, til der hu bodde, i Oslo sentrum, etter en tur på byen. 

 

Så pleide hu å gå med nøkkelknippet sitt, inne i hånda. 

 

Sånn at husnøkkelen hennes, stakk ut, mellom to av fingrene, i knytteneven hennes. 

 

Dette trikset hadde hu brukt en gang, (fortalte hu), som hu hadde blitt overfalt, på vei hjem, fra 

byen. 

 

Og da hadde han overfallsmannen fått så vondt, (av å ha bli truffet, av nøkkelen hennes), at han 

ikke klarte å holde henne fast, da. 

 

(Så hu kom seg i sikkerhet, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også noe annet som skjedde, under denne gåturen. 

 

David Hjort skulle skravle med meg, (må det vel ha vært). 

 

Og de to kvinnfolka, ble gående, litt i forveien, da. 

 

Og plutselig, så kom to fargede utlendinger, gående ut, fra et kultursenter for innvandrere, (eller hva 

det kan ha vært). 

 

(Ikke så lenge etter at vi hadde begynt å gå, på denne gåturen, da). 

 

Og da. 

 

(Mens disse to utlendingene, (som var to karer i 20-åra vel), gikk mellom Melina og venninna 



hennes, og David Hjort og meg. 

 

På veien, mellom Ammerud og Kalbakken, da). 

 

Så ropte plutselig David Hjort 'putas', (som vel er spansk for horer), eller noe sånt, ut i lufta liksom, 

foran seg. 

 

Men disse to utlendingene, de begynte ikke å bråke, da. 

 

Som jeg fryktet litt, at de skulle gjøre. 

 

Men de skjønte vel kanskje det, at det var Melina og venninna, som David Hjort vel kalte for horer. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi måtte gå rundt det senteret, (som Rimi Kalbakken lå i), for å komme fram, til det utestedet, som 

vi skulle på, (mener jeg å huske). 

 

Jeg hadde jo jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken, i drøyt halvår, et par år, før det her. 

 

Men jeg var ikke klar over det, at det fantes et utested, i det samme bygget, som Rimi Kalbakken, lå 

i. 

 

Og det utestedet var også ganske stort, (sånn som jeg husker det). 

 

Og det var ganske mange folk der, (mener jeg å huske). 

 

Men jeg var fortsatt litt flau, over at jeg nesten hadde blitt tvunget til å slutte, som butikksjef, på 

Rimi Kalbakken. 

 

Så jeg stod mest for meg selv, borte ved en vegg, (eller noe lignende), og drakk en eller flere 

halvlitere, mens jeg var inne, på det her utestedet, da. 

 

(Som var et slags bydels-utested, (må man vel si). 

 

Og dette var muligens et ganske tradisjonelt utested, hvis jeg skulle gjette. 

 

Selv om jeg ikke tørr å si det helt sikkert. 

 

For jeg har ikke vært på det her utestedet, hverken før eller siden, liksom). 

 

Hu unge venninna, til Melina, (nemlig hu som pleide å gå med nøkkelknippet sitt, inne i hånda). 

 

Hu forsvant vel, fra det her utestedet, ganske kjapt, (mener jeg litt vagt å huske). 

 

Men ei annen venninne av Melina, (nemlig hu litt eldre, lyshåra venninna, som hadde vært med, på 



den 'harryturen', til Sverige, noen uker eller måneder før det her vel). 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Hu dukka opp der vel. 

 

Og både hu og jeg. 

 

Vi skulle ned til Oslo sentrum igjen, etter å ha vært på det her utestedet. 

 

Så det endte med at vi tok samme drosje, ned til sentrum, da. 

 

Og hu venninna til Melina, hu spurte meg, om Sierra-en min, var 'coupe', (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Dette må vel ha vært før jeg avskiltet Sierra-en, tror jeg. 

 

Regner jeg med, ihvertfall. 

 

Siden jeg vel må ha nevnt den bilen, liksom). 

 

Og da ble jeg litt flau, husker jeg. 

 

For hva som er coupe og hva som er sedan, osv. 

 

Det er jeg ikke helt sikker på, (hvis jeg skal jeg være ærlig). 

 

Men Sierra, det er liksom en sånn A4 personbil, (tenker jeg), da. 

 

Det er en slags standard personbil, liksom. 

 

Nesten som en Mercedes E190 eller E230, kanskje. 

 

Altså, det er ikke en stasjonsvogn og det er ikke en varebil. 

 

Og det er ikke en todørs 'bybil', (ala den første bilen til Magne Winnem), for eksempel. 

 

Men hva den typen personbil, som Ford Sierra er, egentlig kalles. 

 

Det er jeg ikke helt sikkert på, hvis jeg skal være ærlig. 

 

Så da ble jeg litt flau, (må jeg innrømme), siden jeg ikke kunne svare på dette, da. 

 

(Så hu venninna til Melina, (fra den Sverige-turen). 

 

Hu var tydeligvis ganske interessert i biler, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 160: Enda mer fra Ammerud 

 

Det var også sånn, at en gang, mens jeg gikk et av de tre første semesterne, (må det vel ha vært), på 

bachelor IT, ved ingeniørhøyskolen. 

 

Så inviterte David Hjort meg opp til han og Melina, på Ammerud, (en lørdagskveld), fordi at han 

hadde problemer, med PC-en sin. 

 

David Hjort hadde nemlig noe slags virus, (eller lignende), på PC-en, som gjorde at den gikk veldig 

treigt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Det problemet, som David Hjort hadde med PC-en, det var ikke så lett å fikse. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og dette var jo egentlig ikke det vi lærte mest om, (på det studiet jeg gikk på), ved 

ingeniørhøyskolen, akkurat. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men jeg klarte nå å fikse PC-en til David Hjort, etter en stund, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette var jo en lørdagskveld, og jeg tok vel en taxi, ned til sentrum igjen, etter at jeg hadde fiksa 

PC-en, til David Hjort. 

 

(Hvis jeg ikke tok en t-bane eller en nattbuss, da. 

 

Noe sånt). 

 

Ihvertfall så var det sånn, at jeg havna på et gatekjøkken, som heter Kebabstua, i Ullevållsveien, på 



vei hjem, (husker jeg). 

 

Og der, så var det to damer, som satt og venta på kebab, like ved der jeg satt og venta da, (husker 

jeg). 

 

Og hu ene dama sa det til meg, at hu skulle ligge over, hos venninna si, men venninna hennes, (som 

også satt der), hu ville ikke låne henne en t-skjorte, til å ha på seg, dagen etter. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det syntes jeg at var litt rart, at de her to damene, begynte å 'bable' om det her, til meg, (husker 

jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, (husker jeg), at David Hjort, han fikk meg til å kjøre opp til Ammerud, en gang, 

med Sierra-en min. 

 

(Det her må vel ha vært like etter at jeg begynte å studere, ved ingeniørhøyskolen. 

 

Siden jeg fortsatt hadde Sierra-en, mener jeg). 

 

For da, så hadde David Hjort fått meg til å godta, å få to høytalere, (som David Hjort hadde fra sitt 

tidligere bosted, på Bjørndal, men som Melina ikke likte), som del-betaling, på de 3-4000 kronene, 

som David Hjort skyldte meg, (på den her tida), da. 

 

Så jeg fikk plutselig to kjempestore høytalere, (husker jeg), på en måte gratis, da. 

 

For David Hjort fikk sletta tusen kroner, av gjelden sin til meg. 

 

Siden jeg gikk med på å liksom kjøpe disse høytalerene, av han, da. 

 

(Noe som var David Hjort sin ide. 

 

Og at kjøpesummen, skulle være tusen kroner. 

 

Det var også David Hjort sin ide. 

 

Men jeg betalte ingen penger, for disse høytalerne, da. 

 

Siden David Hjort skyldte meg mer penger, fra før, enn de tusen kronene, som David Hjort tilbydde 

meg, at jeg skulle få disse høytalerne for, da. 

 

Og resten av gjelden, som David Hjort hadde til meg. 

 

Den har jeg ikke fått ennå, (per 27. januar 2013). 

 

Og det er vel snakk om 2-3000 vel, sånn som jeg husker det, ihvertfall). 



 

Og det passa bra, at David Hjort tilbydde meg, å få kjøpe, disse høytalerne. 

 

For en Sanyo-høytaler, som jeg jo hadde fått med Kenwood-stereoanlegget mitt. 

 

Da jeg kjøpte det, hos Elnor, i 1988, (var det vel). 

 

(Altså cirka fjorten år tidligere). 

 

Den hadde begynte å streike, da. 

 

Så jeg var litt på utkikk etter nye høytalere, på den her tida, da. 

 

Men jeg hadde nok ikke endt opp med å kjøpe noen sånne kjempestore høytalere. 

 

Hvis ikke David Hjort liksom hadde prakka disse på meg, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten sånn, at da David Hjort flytta til Bjørndal. 

 

(I år 2000 må det vel ha vært). 

 

Så fikk han en vaskemaskin, (som var etter mora mi, som døde i 1999), av meg. 

 

Siden han ikke hadde vaskemaskin, i den da nye leiligheten, til han, Linn Korneliussen og Roger fra 

Sagene, på Bjørndal, da. 

 

Men da var det ikke sånn, (husker jeg), at jeg forlangte noen penger, for denne vaskemaskinen. 

 

Den fikk han gratis, da. 

 

Men når jeg skulle få noen høytalere, et par år seinere. 

 

Så måtte jeg betale for de, (ved at David Hjort fikk redusert gjelden sin til meg), da. 

 

Så det var liksom litt som at David Hjort var sønnen min, kan man nesten si. 

 

Siden han fikk ting av meg, og lånte penger av meg, innimellom. 

 

Men dette var mye fordi at jeg jo fikk mer enn 100.000 kroner, etter mora mi, da hu døde, i 1999. 

 

Og på den her tida, så hang jeg en del sammen med David Hjort, da. 

 

Så da blei det bare sånn, liksom. 

 

Men det var kanskje litt urettferdig, da. 

 



At David Hjort fikk en vaskemaskin, gratis, av meg. 

 

Men jeg måtte betale tusen kroner, for et par høytalere, som jeg fikk av David Hjort, et par år 

seinere, da. 

 

Men sånn var det også mellom Glenn Hesler og meg, (husker jeg). 

 

Et par-tre ganger, så lånte vi noen hundrelapper, av hverandre. 

 

(Hvis vi hadde litt dårlig råd, før vi fikk lønninga vår, en måned). 

 

Men Glenn Hesler han skulle da alltid ha renter, (når han lånte meg penger), husker jeg. 

 

Men det fikk aldri jeg, når jeg lånte Glenn Hesler penger, da. 

 

Så det var kanskje litt urettferdig. 

 

Selv om Glenn Hesler måtte bruke et kredittkort, som vel var for Lillestrøm-fans, mener jeg at han 

sa. 

 

Når han skulle låne meg penger, da. 

 

Så det var kanskje derfor at han ville ha renter, for å låne meg de her hundrelappene. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

Et av de tre første semestrene, (må det vel ha vært), som jeg studerte, ved ingeniørhøyskolen. 

 

At David Hjort og Melina, ville ha meg med, på restaurant, (husker jeg). 

 

Og den restauranten de ville på. 

 

Det var en indisk restaurant, (mener jeg å huske), i gågate-delen av Karl Johan. 

 

Jeg var litt usikker, på hvordan klær jeg skulle ta på meg, før det her restaurant-besøket. 

 

Så det ble til at jeg skifta, fra olabukse, til chinos, foran David Hjort og Melina, (i leiligheten min), 

husker jeg. 

 

(Like før vi skulle dra, til den her restauranten, da). 

 

Noe som kanskje ble litt dumt. 

 

Men jeg var litt langt nede, på den her tida, etter problemer på jobb, osv. 



 

Så jeg var kanskje ikke helt med da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Denne restauranten, den lå ned en trapp, fra Karl Johans gate, ved Egertorget, ikke så langt unna 

Ark, vel. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Og den her restauranten, den lå på venstre hånd, hvis man gikk fra Egertorget, og ned mot Oslo S., 

(husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var ikke så mange folk på den her restauranten. 

 

Og David Hjort, Melina og meg, vi satt oss ned ved et bord, ganske langt inne, i restauranten da, 

(sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

En kelner kom ganske raskt bort til bordet vårt, og spurte hva vi ville spise, (fra menyen), husker 

jeg. 

 

David Hjort, han ville ha en rett, som bestod av litt kylling, litt scampi og litt oksekjøtt, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og han ville ha denne retten krydret 'ekstra sterkt' da, husker jeg. 

 

Og jeg selv, jeg bestilte den samme retten. 

 

Men jeg ba bare om å få denne middagen 'sterkt' krydre dat, (husker jeg). 

 

Og da så David Hjort litt skuffet på meg, (fra den andre siden av bordet), sånn som jeg skjønte det, 

ihvertfall. 

 

Men jeg så på David Hjort som en litt ekstrem person. 

 

Og muligens som en litt små-pervers person, kanskje. 

 

Jeg husker at han en gang sa til meg det, at han var redd for å ødelegge Linn Korneliussen, (husker 

jeg). 

 

(Altså hu dama han var sammen med, etter Heidi, fra Nord-Norge. 



 

Og før ei svensk Rimi-dame, som bodde i Rimi-bygget, i Waldemar Thranes gate. 

 

Og etter hu svenske, så ble han sammen med Melina, (etter at han slutta i Rimi), da. 

 

Så David Hjort var samboer med tre-fire damer, på den tida, som jeg kjente han. 

 

(Nemlig fra høsten 1996 vel, (da David Hjort begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal), og fram til jeg 

flytta til England, i 2004). 

 

Mens jeg selv, bare hadde et par korte forhold, iløpet av de samme årene. 

 

Men jeg jobbet som butikksjef da, og var jo i Heimevernet, så jeg hadde liksom litt 'pondus', sånn 

sett. 

 

Mens David Hjort liksom fikk cred, fordi at han hadde så mange damer, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg var liksom den som hadde høyest status, av David Hjort og meg, i arbeidslivet osv., da. 

 

Mens David Hjort kanskje hadde mer status, i det sosiale livet, da. 

 

Siden han hadde så mange samboer-damer, og siden han kjente masse folk, i 'party-miljøet', i Oslo, 

osv.). 

 

Og da mistenker jeg at David Hjort mente det, at han var redd for å ødelegge Linn Korneliussen 

fysisk. 

 

Ved å ha for mye anal-sex med henne, (eller noe sånt), da. 

 

(Hvem vet). 

 

Jeg husker også en gang, som jeg skulle ringe Linn Korneliussen, om noe jobb-greier. 

 

Og da var det David Hjort som tok telefonen, da. 

 

Og da hadde David Hjort og Linn Korneliussen hatt sex, da jeg ringte, (tror jeg). 

 

For de liksom pusta og pesa, (begge to da), i telefonen, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg så på David Hjort som en litt ekstrem, og muligens litt små-pervers, (eller ihvertfall litt 

eksentrisk), person da. 

 

Så jeg ville liksom markere, at jeg liksom var litt mer 'normal', enn han, da. 

 

Så derfor, så bestilte jeg ikke den middagen 'ekstra sterkt' krydret, (men kun 'strekt' krydret), da. 

 

For å liksom markere det, at jeg var den normale, mens David Hjort liksom var litt pervers, da. 

 

(For å tulle/overdrive litt. 

 



Men likevel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette måltidet, det kosta vel cirka to hundre kroner, (mener jeg å huske). 

 

Og etter å ha spist den her middagen. 

 

(Som vel ikke gjorde meg helt mett, tror jeg. 

 

Men som vel smakte greit, (sånn som jeg husker det, ihvertfall)). 

 

Så skulle vi tre gå, til der Melina hadde parkert bilen sin, i Kvadraturen, (var det vel). 

 

Og vi hadde vel drukket litt og, på den her restauranten. 

 

Så da David Hjort, (må det vel ha vært), prata om at det var fantes et lesbe-utested, like ved der vi 

gikk, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall. 

 

Så begynte David Hjort å prate om noe sånt). 

 

Så tulla jeg, og sa det, (noe som vel var litt dumt), at en gang, så skulle jeg kanskje prøve, (for moro 

skyld, liksom), å sjekke opp ei dame, på det lesbe-stedet, da. 

 

(For jeg var som jeg også skrev ovenfor, ikke helt på topp, på den her tida. 

 

Etter problemene på jobb, osv. 

 

Så de tingene jeg sa, de bar kanskje litt preg av det, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg mener også det, at jeg overhørte, på denne gåturen, fra Karl Johan, til Melina sin bil. 

 

At Melina sa til David Hjort, at hu godt kunne tenke seg å ha trekant-sex. 

 

Og så sa hu: 'Men ikke med Erik'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var greit for meg, må jeg innrømme. 

 

For jeg hadde ikke lyst til å ha sex med en, (litt 'tvilsom', må man vel si), kar og ei tidligere 

Bandidos-hore, (som David Hjort jo hadde kalt Melina, første gang jeg så henne vel, sommeren 

2002, da de dukka opp uventa, på Rimi Bjørndal, da jeg jobba der, som en slags sommer-

butikksjef). 



 

Og det hadde ikke blitt tatt opp med meg, at det dem egentlig ville, var å ha trekant-sex, da de dro 

meg med, på den her restauranten. 

 

(Men det ble vel brukt som unnskyldning, at Melina ville, at jeg skulle være med, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg burde kanskje ant uråd, når det visste seg det, at hu litt slitne, lyshåra venninna, til Melina, 

ikke skulle være med, da. 

 

Men dette gikk ihvertfall ikke så langt, at jeg fikk noe spørsmål, om jeg ville være med, på trekant-

sex, med Melina og David Hjort. 

 

For da hadde jeg nok svart nei takk. 

 

For det hadde blitt litt vel svett, synes jeg. 

 

Jeg er nemlig veldig glad i damer. 

 

Men ikke så glad i menn da, (for å si det sånn). 

 

Det skulle mye til, at jeg hadde blitt så desperat, etter å ha sex, at jeg ville gått med på, å hatt 

trekant-sex, med David Hjort og Melina, (for å si det sånn). 

 

Nei, da hadde jeg nok mye heller kjøpt meg ei hore, på horestrøket, (for å si det sånn). 

 

Så noe trekant-sex, (som involverte andre menn), det ville ikke vært aktuelt, for min del da, (for å 

prøve å klargjøre om det). 

 

Det hadde jeg nok vært særdeles lite interessert i. 

 

(Bare for å ta med om det). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 161: Mer fra de tre første semestrene, som jeg 



studerte, ved ingeniørhøyskolen 

 

Et av de tre første semestrene, (må det vel ha vært), som jeg studerte, ved HiO IU. 

 

(Første semesteret mitt, ved HiO IU, det startet forresten i august 2002. 

 

Og tredje-semesteret, det var ferdig, i desember 2003). 

 

Så dro min leder-kollega Fredrick, fra Rimi Bjørndal, meg med på å kjøpe pizza, etter jobben, (etter 

en torsdag-seinvakt, på Rimi Bjørndal, må det vel ha vært). 

 

Og dette behøvde vel ikke nødvendigvis å ha vært så rart. 

 

For Fredrick og meg, (og også en eller to ganger Toro aka. Thor Arild Ødegård), vi pleide jo noen 

ganger å dra på Burger King, i Grensen, for å spise burgere, etter jobben. 

 

(Alltid på Fredrick sitt inisjativ, vel. 

 

Så han Fredrick, han var litt som David Hjort, Magne Winnem og min fetter Ove, da. 

 

På den måten at han 'alltid' fant på ting, å gjøre, og at han maste på meg, om å være med på disse 

tingene, da. 

 

Så han Fredrick, han kunne være litt innpåsliten, da. 

 

På samme måte som Magne Winnem, David Hjort og Ove da, (må man vel si)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det som var rart, med denne pizza-spisinga. 

 

Det var at Fredrick ville at vi skulle gå av T-banen, på en stasjon, som lå mellom Mortensrud, (som 

var så langt som 'Bjørndal-ring-bussen' gikk), og sentrum, da. 

 

(På Østensjøbanen, da. 

 

Som også er kjent som linje 3. 

 

Og som på den her tida gikk fra Mortensrud og til Sognsvann, (eller noe sånt), vel. 

 

Noe sånt). 

 

Kan det ha vært på Godlia stasjon, (at Fredrick dro meg av T-banen, på vei ned til sentrum), tro? 

 

Hvem vet. 

 

Dette var ihvertfall en T-banestasjon, som jeg aldri hadde vært på før, husker jeg. 

 



Og dette var fordi at Fredrick kjente de som dreiv denne bydels-pizzeriaen, (som jeg mener å huske 

at lå i tilknytning til den nevnte t-banestasjonen), da. 

 

Og dette var noen barske muslimer fra Pakistan, (eller noe sånt), vel. 

 

Så hvordan Fredrick kjente disse barske 'pizzeria-muslimene', det veit jeg ikke. 

 

Var han kanskje i noen slags hemmelig avdeling av Al-Quaida, (eller noe sånt)? 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Irene Ottesen, hu jobba jo som butikksjef, på Rimi Bjørndal, til rundt årsskiftet 2002/2003 en gang, 

(var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

For da begynte hu jo istedet som assistent, på den store 'nabo Rimi-en', nemlig Rimi Mortensrud, 

da. 

 

Etter at jeg husker at jeg overhørte, (en tirsdag eller torsdag, som jeg skulle jobbe, på Rimi 

Bjørndal, må det vel ha vært), at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, klagde på, til Irene Ottesen, at 

hu ikke fikk helt dreisen, på å drive Rimi Bjørndal, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og en gang, iløpet av 2003, (må det vel ha vært). 

 

(Noen måneder etter at Irene Ottesen, hadde slutta, som butikksjef, på Rimi Bjørndal). 

 

Så var Irene Ottesen innom, på Rimi Bjørndal, (sammen med en eller to andre Rimi-folk, fra Rimi 

Mortensrud, eller noe sånt), da. 

 

Og da, så spurte hu meg, husker jeg. 

 

Om jeg ville være med henne og Ivan, og en del andre Rimi-folk, ut på byen, lørdagen etter, (mener 

jeg at det må ha vært). 

 

Og på den her tida, så var det sånn, at jeg ikke festa noe særlig, med hverken David Hjort, Magne 

Winnem eller broren min Axel, (husker jeg). 

 

(Det her var vel kanskje etter at David Hjort hadde dratt meg opp til Ammerud, for å fikse PC-en 

hans, som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Ihvertfall, så var det sånn, at jeg ikke hadde vært ute på byen, på en stund, da. 

 

Så jeg slo faktisk til, på å bli med de her Rimi Mortensrud-folka, (må man vel kanskje kalle dem), 



ut på byen, da. 

 

Og dette visste seg å være et utested, (som jeg ikke husker navnet på lenger nå), som lå i en 

sidegate, som gikk mellom Karl Johan og Grensen vel. 

 

Like ved Egertorget cirka, vel. 

 

Og der, så husker jeg at hele gjengen av oss, satt nede i første etasje, og drakk øl, da. 

 

Og jeg sa vel ikke stort, for jeg kjente vel ingen av de her folka så utrolig bra. 

 

(Jeg kjente vel Irene Ottesen best. 

 

Men hu er litt 'dundrete' og sånn, da. 

 

Må man vel si. 

 

Så jeg var vel litt sånn ambivalent, (må man vel si), overfor henne, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ivan, som jo jobbet som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

Han hadde jo blitt ansatt, i den stillingen, av nettopp Irene Ottesen vel, noen måneder tidligere, da. 

 

(Ihvertfall så hadde Irene Ottesen vært sjefen hans, noen måneder tidligere, da). 

 

Men på den her tiden, så var altså disse to assistent-kolleger, i Rimi, da. 

 

Ivan var forresten fra Mandal, (mener jeg å huske). 

 

Jeg mener ihvertfall å huske det, at Ivan var veldig begeistret, fordi at fotball-laget 

Mandalskameratene, gjorde det så bra, på den her tida. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Ivar var også Rimi sin nye Casanova, (eller noe sånt), visste det seg. 

 

For hvis jeg skjønte det riktig. 

 

(Og dette fikk jeg vel også halvveis bekreftet, av Irene Ottesen, mener jeg å huske). 

 

Så hadde Ivar pult ei Rimi-dame, på dassen der, (eller noe sånt). 

 

De to ble ihvertfall borte veldig lenge, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg måtte i minibanken, for å ta ut penger, (ganske tidlig på kvelden), mens jeg var, på 

det her utestedet, da. 

 

(For jeg er ikke så glad i å betale med visa eller kredittkort, på utesteder, da. 

 

For jeg har ikke lyst til å la visakortet mitt ligge i baren, liksom. 

 

For det synes jeg at virker litt risikabelt da, for å si det sånn). 

 

Og da gikk jeg litt nedover, i Karl Johan, og tok ut penger, ved Nordea der, (tidligere 

Kredittkassen), ved Stortorvet. 

 

(Like ved utestedet Broadway der, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og der, så møtte jeg faktisk Jan-er'n aka. Jan Henrik, fra Rimi Nylænde, (husker jeg). 

 

Han gikk rundt der, i lag med to-tre andre karer, i 20-årene, vel. 

 

Jeg fortalte Jan Henrik, at jeg var ute på byen, sammen med Irene osv., (som jeg regna med, at han 

visste, hvem var). 

 

(Siden de begge to hadde jobba i det samme Rimi-distriktet, på den samme tida, da). 

 

Og jeg spurte vel sikkert Jan Henrik, om hvordan det gikk, i hans nye jobb, som dørvakt, på Onkel 

Donald. 

 

(Som han tydeligvis hadde fri fra, den her kvelden, da). 

 

Men det var ikke sånn, at jeg spurte, om Jan Henrik og dem, hadde lyst til å bli med, tilbake til det 

utestedet, som Irene og dem var på, da. 

 

For så bra kjente jeg ikke Jan Henrik. 

 

Og Jan Henrik hadde også gjort narr av meg, en gang som jeg prata med han, utafor Onkel Donald 

der da, (husker jeg). 

 

For han gadd ikke å stå utafor Onkel Donald der, mens noen, (nemlig meg), stod og ringte, med en 

Nokia 3330 da, (var det vel). 

 

(At han sa til en kollega, (eller noe sånt), da. 

 

Mener jeg at jeg overhørte, ihvertfall). 

 

Og Jan Henrik og kameratene hans, de hadde nok helt sikkert andre planer. 



 

Jeg husker at jeg en gang så Jan Henrik, sitte sammen med noen kamerater, (ganske edru vel), inne 

på et ganske lite rom, inne på Stedet der. 

 

(Den gangen som jeg jobba som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Og vi var på Peppe's Pizza, nederst i Karl Johan, for å spise pizza. 

 

Før noen av oss, dro videre, til Stedet, (som seinere skifta navn til Tiger Tiger), da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg kunne vel ikke ha invitert Jan Henrik og dem, heller. 

 

Siden det ikke var jeg, som arrangerte, den her byturen, da. 

 

Det var jo Irene som hadde bedt meg med, på den her byturen, liksom. 

 

Så da kunne vel kanskje ikke jeg ha bedt med noen andre folk dit heller, liksom. 

 

Men nå kjente jeg jo ikke Jan Henrik og dem så bra, heller. 

 

Og de hadde nok helt sikkert andre planer for kvelden også, (hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ut på kvelden, så gikk Irene Ottesen og jeg, (og vel muligens også noen andre av de folka som var 

med ut), opp i andre etasje, på det her utestedet. 

 

Der var det dansegulv, (husker jeg). 

 

Og jeg er jo ikke noe danseløve akkurat, men jeg stod og drakk øl, (delvis sammen med Irene 

Ottesen), og så på noen pene damer som dansa osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg stod vel ikke så nær Irene Ottesen, oppe i andre etasje der, (tror jeg). 

 

For hu forsvant plutselig, og la igjen veska si, på det bordet, som hu stod ved der, da. 

 

Og så ba hu meg, om å passe på veska hennes, da. 

 

(Mens hu ble borte i 15-20 minutter, (eller noe sånt), kanskje). 

 



Og mens Irene var borte, så dukka det plutselig opp et rimelig voksent par der, (må man si), som tok 

plassen til Irene, da. 

 

(For jeg stod vel en meter eller to unna den plassen, da. 

 

Noe sånt. 

 

For jeg ville vel markere at jeg var på dette utestedet som singel, og ikke som typen til Irene, (eller 

noe sånt), liksom. 

 

Og jeg syntes vel kanskje at det var litt flaut, å stå ved siden av en dameveske. 

 

Så da stod jeg heller litt unna, liksom. 

 

Noe sånt). 

 

Og da måtte jeg jage bort det her høye paret, i 40-årene, (eller noe sånt da), husker jeg. 

 

Og jeg forklarte dem det, at de stod på plassen til Irene, da. 

 

Og jeg måtte vel peke på veska til Irene osv., for å få det her voksne paret til å skjønne dette, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, så dukka Irene Ottesen opp der igjen. 

 

(Uten at jeg veit hva hu hadde drivi med). 

 

Og enda litt seinere, så begyntedet å nærme seg stengetid, på det her utestedet, da. 

 

Og da, så husker jeg at jeg gikk ut av det her utestedet, sammen med Irene Ottesen, da. 

 

Som begynte å si at: 'Nå fikk jeg lyst på sånn bakt potet, jeg'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde ikke lyst til å bli med hjem til Irene, (på Bjørndal), på nachspiel, (eller noe sånt). 

 

(Som jeg mener litt vagt å huske, at Irene muligens hadde hinta om. 

 

Jeg hadde jo for eksempel ikke giddi å blitt med David Hjort, på nachspiel, på Bjørndal, heller. 

 

Den gangen som søstera til David Hjort, Linn Korneliussen og dama til Erik Dahl, ble jaget, av en 

jentegjeng, ned Karl Johan. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel. 



 

For det er noe litt kjedelig ved det, å dra til Bjørndal, på nachspiel, når man bor i sentrum, vil jeg si. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg stakk fra Irene da, (må jeg innrømme). 

 

Før det ble noe bakt potet-kjøping, taxi til Bjørndal og eventuell pulings. 

 

For Irene er jo litt 'dundrete', som jeg har skrevet ovenfor. 

 

Og jeg var jo med på den her byturen, som en singel kar, som ble med en Rimi-gjeng, ut på byen, 

liksom. 

 

Og ikke som typen til Irene, (eller noe lignende). 

 

Og Toro aka. Thor Arild Ødegård, han hadde visst prata dritt om meg, etter at Irene Ottesen, lå over 

hos meg, etter den Rimi Bjørndal-personalfesten, som jeg hadde arrangert, i Rimi-leiligheten min, i 

1997. 

 

Ifølge Vanja Bergersen, så hadde visst Toro sagt noe stygt om meg da, siden jeg lot Irene ligge over, 

på Ungbo-sofaen min, (en sofa som jeg jo hadde tatt med, da jeg flytta, til St. Hanshaugen). 

 

(Noe sånt). 

 

Uansett, så bare stakk jeg av, da. 

 

For jeg hadde vel blitt litt vill og gal muligens, siden Ivan og ei Rimi-dame, hadde pult på dassen, 

på det utestedet, som vi nettopp hadde vært på, da. 

 

Så jeg måtte nesten prøve å være morsom selv og, tenkte jeg vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og  jeg var nok ganske full og, på det her tidspunktet. 

 

Jeg hadde nok drukket ganske mange halvlitere, iløpet av den kvelden, (vil jeg tippe på). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg gikk tilbake, inn på det her utestedet, da. 

 

Og fant to pene blondiner, som hadde dansa hele kvelden, foran Irene og meg, da. 

 

Og de to damene, de viste seg å være irske, da. 

 

Og de jobba muligens på det her utestedet, som promo-babes, (eller noe sånt), da. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde veksla noen ord, med de her pene irske blondinne-promo-babes-ene, inne på det 

utestedet. 

 

Så ble det til at de to irske blondinnene, og jeg, gikk i samlet flokk, ut av dette utestedet, og bort til 

Karl Johans gate, (i nærheten av Egertorget, vel), husker jeg. 

 

Og der møtte vi en walisisk sykkeltaxi-sjåfør, (husker jeg). 

 

Og de irske damene sa hei til han da, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde nok sitti for mye, å lest om diverse mytologi osv., på nettet. 

 

For jeg begynte å si at det walisiske flagget, var kult, for de hadde en drage, i flagget. 

 

Og så ble jeg litt slem. 

 

For jeg hadde tv-kort, på PC-en min, på den her tida. 

 

Så jeg pleide jo å bruke PC-en, til å ta opp videofilmer, (fra sportssendinger, på TV), av Everton og 

Wayne Rooney-mål for England, (for han spilte jo for Everton, på den her tida, og var liksom et 

lysglimt, for Everton-fans, etter en del middelmådige sesonger, da). 

 

Og så sendte jeg noen ganger disse videofilmene, til en kar, i England, som drev et nettsted, som het 

Nil Satis da, (husker jeg). 

 

Etter at jeg hadde blitt bannet derfra først, fordi jeg ikke skrev 'takk', (på engelsk), etter å ha sett på 

noen målvideoer, på det nettstedet, da. 

 

(Og etter en krangel, på det Nil Satis-forumet, hvor jeg klaget over denne banningen, da). 

 

Men det engelske flagget, som ble visst mye, på de nevnte England-fotballkampene, da. 

 

Det heter jo 'St. George's Cross'. 

 

Og det fortalte en gang faren, (nemlig Rick Hudson), i den vertsfamilien, i Brighton, som min 

adoptiv-tremenning Øystein Andersen og jeg, pleide å dra til, i sommerferiene, på slutten av 80-

tallet, meg, (husker jeg). 

 

For han var så fotballinteressert, da. 

 

Og jeg hadde innimellom noen rolige dager, på den her tida, da. 

 

Så jeg hadde lest litt om mytologi osv., på nettet da, (i månedene før den her byturen). 

 



Så jeg hadde litt om mytologi, i huet, under den her byturen, da. 

 

Så etter å ha skrytt av det walisiske flagget. 

 

(Og at det var kult, siden det var det eneste flagget i verden vel, som hadde drage-motiv). 

 

Så ble jeg litt slem, da. 

 

(Siden jeg ikke ville miste de her to irske skjønnhetene, til han waliseren, da). 

 

Så jeg spurte så han walisiske sykkeldrosjesjåføren, (på engelsk), om: 'Is it the same dragon, that 

was killed by St. George?'. 

 

Og da svarte han waliseren: 'No', og ble litt paff, vel. 

 

Så jeg dreit han kanskje litt ut, da. 

 

Så jeg var litt slem, da. 

 

Og de irske damene, de ble vel kanskje litt imponert over mine 'drage-kunnskaper', da. 

 

Det er mulig. 

 

For de gikk så bare videre nedover Karl Johan, sammen med meg, da. 

 

(Selv om jeg nok fikk en walisisk uvenn, på grunn av det her, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens de to irske promo-babes-ene, og jeg, gikk nedover Karl Johans gate, (i retning av 

Østbanen). 

 

Så ble de to irske blondinene sure på meg, (husker jeg), siden jeg hadde kalt de britiske, da. 

 

For da ropte de nesten, at de var: 'Irish', (husker jeg). 

 

Og da klagde jeg litt, (husker jeg). 

 

For jeg hadde jo hatt valgfaget 'de britiske øyer', mens jeg gikk i fjerde eller femte klasse, (eller noe 

sånt), på Berger skole. 

 

Og det valgfaget, det sa lærer Leif Tangen, at han hadde med vilje kalt for 'de britiske øyer', for da 

kunne han også snike med noe stoff om Irland, (husker jeg). 

 

Så jeg sa da, noe om 'the British Isles', til de her irske damene, da. 

 



Og da lo de litt, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, når vi kom litt lenger ned i Karl Johan der. 

 

(Cirka utafor Scotsman, vel). 

 

Så begynte de her irske damene, å prate med noen andre folk. 

 

(Mener jeg å huske ganske vagt, ihvertfall). 

 

Men jeg så noen litt små rom-damer, (må det vel ha vært), som solgte roser der. 

 

Og kjøpte ihvertfall en oransje rose. 

 

(Som var den siste rosen, som hu ene rom-dama hadde. 

 

Og den rosen var nesten en knopp, må man vel si). 

 

For 25 kroner, (eller noe sånt), kanskje. 

 

Og ga den rosen, til hu ene irske blondina, da. 

 

Og hu ble glad for den rosen, og sa til hu andre irske promo-babe-dama, at hu var så glad i fargen 

oransje, da. 

 

Og jeg, jeg var jo full. 

 

Og jeg hadde jo ikke så lenge før det her, vært på 'harry-tur', til Svinesund, sammen med David 

Hjort og Melina. 

 

Og da hadde Melina sagt til meg det, (enten på den her harry-turen, eller like før eller like etter), at 

oransje boksershorts, var så kule, da. 

 

Så jeg begynte jo da å bable om, (i fylla), til hu ene irske dama, at oransje underbukser, var så fint, 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble hu sur, (husker jeg). 

 

For hu mente vel da, at det ble vulgært, å prate om favorittfargen hennes oransje, og underbukser, i 

den samme setningen, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kjøpte vel også en rose, til hu andre pene promo-dama, (tror jeg). 

 

Men så kom Röyksopp, (tror jeg at må ha vært). 

 

Ihvertfall så var det fire nordlendinger, kledd i kule boblevester, (eller noe lignende klær vel), som 

kom gående nedover Karl Johan, da. 

 

Og det gikk ikke så raskt, med de to irske blondinene, og meg. 

 

For de ble vel hele tida sjekka opp, av andre karer, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og når de to irske promo-damene, møtte Röyksopp. 

 

Så begynte jo jeg å lure på, om de her blondinene, egentlig var promo-damene til Röyksopp, da. 

 

Og hu ene irske dama, (som hadde fått den oransje rosen, av meg, var det vel). 

 

Hu sa til meg det, at jeg så mer ut som folk i Sverige, for jeg så så perfekt kledd og stylet ut, med 

gele i håret, osv. 

 

(Noe sånt). 

 

Mens de nordlendingene, så litt mer røffe ut, i stilen da, (mente hu). 

 

(Noe sånt). 

 

Og det dukka også opp en kineser, i Karl Johan der. 

 

Som gjorde meg flau, (husker jeg). 

 

For han begynte å skulle sjekke opp disse promo-damene, selv om han prata veldig dårlig engelsk, 

da. 

 

Så da ble jeg litt flau, (husker jeg). 

 

For det var jo nesten sånn jeg selv holdt på, (tenkte jeg da). 

 

Så da Røyksopp, de to promo-damene og jeg, gikk til venstre, inn Kirkegata der, (heter vel den 

gata), og bort til taxi-køen, ved Stortorvet der. 

 

Så prøvde jeg ikke engang å sette meg inn i taxiene, sammen med Røyksopp og de her to promo-

damene, da. 

 

For jeg ville ikke trenge meg på, da. 

 



(Jeg ville liksom ikke drite meg ut, ved å få beskjed om, at jeg var ikke var ønsket, i de her taxi-ene, 

da). 

 

Så jeg bare gikk videre bort Kirkegata, (uten å vel se inn i taxiene engang), og så til venstre opp 

Grensen, og så hjem, vel. 

 

(Hvis jeg ikke dro en tur innom So What, på veien hjem, da. 

 

Hvis ikke det stedet var stengt, for kvelden, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 162: Enda mer fra de tre første semestrene ved 

ingeniørhøyskolen 

 

Da jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, (mens jeg gikk de tre første semestrene, ved 

ingeniørhøyskolen). 

 

Så var det sånn, at på det første personalmøtet, (må det vel ha vært), mens jeg jobbet, som 

låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

Så ble jeg kommandert, av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, til å ta alle kassaoppgjørene, for 

kveldsvakta, den kvelden, som personalmøtet var. 

 

Istedet for å være med, på personalmøtet, da. 

 

Så jeg fikk jo ikke noe oversikt over hva problemene var, på Rimi Bjørndal. 

 

(For å si det sånn). 

 

Siden jeg måtte drive med å telle kasser, mens personalmøtet var, da. 

 

Dette var et personalmøtet, som ble holdt nede i kassaområdet, på Rimi Bjørndal. 

 

Personalmøtet ble altså ikke avholdt, på spiserommet, hvor butikksjef Kristian Kvehaugen pleide å 



ha personalmøtene, da jeg jobbet, som assistent, på Rimi Bjørndal, fra 1996 til 1998. 

 

Så jeg, (som satt og telte kasser, inne på kontoret, i den andre enden, av butikken). 

 

Jeg kunne jo ikke høre et ord, av hva som ble sagt, på det her personalmøtet, da. 

 

Som vel må ha blitt avhold i andre halvdel, av 2002, en gang. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall. 

 

For dette var vel før Irene Ottesen sluttet, som butikksjef der, (og butikksjef Johan, fra Telemark, 

overtok), da. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så det var litt rart kanskje, at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, organiserte det sånn, at jeg ikke 

fikk være med, på her personalmøtet. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så jeg ble kanskje litt fremmedgjort, av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin da, (må man vel si). 

 

(Og det må også ha vært noen problemer, på Rimi Bjørndal, siden distriktsjef Anne-Katrine 

Skodvin, dreiv og styrte, med det her personalmøtet, da. 

 

For det å arrangere personalmøter, det er jo egentlig butikksjefen, (det vil si Irene Ottesen, på den 

her tida, vel), sin jobb). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En søndag kveld, (mens jeg studerte ved ingeniørhøyskolen). 

 

Så var jeg nede i vaskekjelleren, (i Rimi-bygget), i cirka 23-tida, om kvelden vel, for å hente vasken 

min, (for jeg pleide å vaske en maskin med hvitvask og en maskin med fargede klær, hver søndag), i 

vaskemaskinen eller tørketrommelen, da. 

 

(Jeg pleide vanligvis å tørke klærene mine, på tørkestativ og kleshengere, i leiligheten min. 

 

For de ble ofte krøllete, hvis jeg tørket de, i tørketrommelen, (i vaskekjelleren der), fant jeg ut. 

 

(For det tok seg ikke så bra ut, på jobben, å gå med krøllete Rimi-skjorter, for å si det sånn). 

 

Hvis det ikke var sånn, at jeg hang opp den fargede vasken, i leiligheten min, da. 

 

Mens jeg tørket hvitvasken, (det vil si håndklær osv.), i tørketrommelen, i vaskekjelleren, da. 

 

Noe sånt). 

 



Og da jeg gikk ut av heisen, (i tredje etasje). 

 

Så kunne jeg høre at hu nordlending-dama, (hu som jobba som assistent, på Rimi Ringen), i nabo-

leiligheten, (den tidligere leiligheten til hu negerdama Sophia), ble pult bakfra, (hørtes det ut som). 

 

(For jeg kunne høre noen sånne ganske raske, karakteristiske og taktfaste daskelyder, ganske godt, 

da). 

 

Av en eller annen 'puler', da. 

 

Så selv om hu nordlending-dama vel var singel. 

 

Så hadde hu tydeligvis en eller annen elsker, da. 

 

(Og det var lydt, fra Rimi-leilighetene, og ut i gangen, det visste jeg fra før. 

 

For jeg hadde først satt den døra, som var mellom stua og gangen, (i leiligheten min), ned i 

kjelleren, i Rimi-bygget der. 

 

For det var et sånt rom der, hvor folk satt møbler, som dem ikke brukte osv., da. 

 

Og der så jeg det, (når jeg gikk til vaskekjelleren, en gang, var det vel kanskje), at det stod noen 

sånne 'gang-dører', som folk hadde satt der, (regner jeg med), for å slippe å åpne gangdøra, hver 

gang de enten skulle ut, eller inn på badet, (som lå i tilknytning til gangen), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men etterhvert, så merka jeg det, (etter å ha bodd der et år, eller noe sånt, vel). 

 

At jeg kunne høre folk, som prata sammen, ute i korridoren der. 

 

Så da henta jeg opp en sånn gang-dør igjen, (fra kjelleren), og satt tilbake den, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at den sommeren, som jeg slutta, som butikksjef, (må det vel ha vært). 

 

Det vil si sommeren 2002. 

 

Så hang hu nordlending-nabo-dama mi, ute på terrassen, 'hele tida', oftest sammen med minst en 

venninne, da. 

 

Og det er så liten plass, i disse Rimi-leilighetene. 

 

(Butikksjef Kristian Kvehaugen, kalte jo dette bygget for 'Rugekassa', da han var på den 

personalfesten, som jeg arrangerte hjemme hos meg, for Rimi Bjørndal, i 1997). 

 

Og jeg orka ikke noe dramatikk, mellom naboen min, og meg selv, liksom. 



 

(Og disse damene, de var jo nesten en generasjon yngre enn meg. 

 

Som jo fylte 32 år, denne sommeren. 

 

Og jeg varjo  også litt nedfor, på den her tida, pga. problemer med jobben, osv. 

 

Så jeg prøvde vel å få litt ro og hvile, for å liksom komme meg litt igjen, både fysisk og psykisk, 

(som det vel heter), etter problemer på jobben osv., da). 

 

Så det var ikke sånn, at jeg også forsvant ut på terrassen, når nabo-dama og venninnene hennes, satt 

der, liksom. 

 

Jeg holdt meg mest for meg selv, inne i leiligheten min, da. 

 

For jeg orka vel ikke å forklare om hvorfor jeg hadde slutta som butikksjef, osv. 

 

Og disse to-tre damene, (som pleide å henge på nabo-terrassen), de var jo fulle av liv, og skravla 

ganske mye da, på nabo-terrassen. 

 

Jeg husker blant annet at hu ene sa noe sånt som at: 'Hvis jeg bare hadde hatt en mann', (eller noe 

sånt). 

 

Så jeg kunne nok 'ha lagt inn noen aksjer der', (som min tidligere kamerat, fra Larvik, Frode Kølner, 

vel muligens ville ha sagt det). 

 

Men jeg ville vel ikke blande jobb og fritid for mye, da. 

 

Det var nok Rimi-greier, de dagene jeg jobba på Rimi Bjøndal, (og seinere også på Rimi Langhus), 

mente jeg vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg lot de her nabo-damene være i fred, da. 

 

Men jeg mener å huske det, at jeg klagde litt, til halvbroren min Axel, (når han var på besøk hos 

meg en gang, på den her tida), over at de nabodamene 'alltid' satt på terrassen, (ut mot Waldemar 

Thranes gate 3), da. 

 

For da hørte man den skravlinga deres godt, inn i min leilighet, da. 

 

For jeg pleide ofte å la terrassedøra, stå åpen. 

 

For jeg likte å ha frisk luft, i leiligheten, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu nordlending-nabo-dama, hu hadde også en katt, som het Chaplin, (husker jeg). 



 

Og den katten, den var hvit, med store, svarte flekker, (husker jeg). 

 

Og Chaplin, han kom noen ganger gående inn i leiligheten min, fra terrassen, mens jeg lå på senga 

mi, (den super-singel-rammemadrassen med bein, som jeg kjøpte brukt av Magne Winnem, mens 

jeg bodde på Ungbo), og så på TV, (for eksempel). 

 

Og når det hendte, så bare 'slang' jeg Chaplin, over på terrassen, til hu nordlending-dama, (som eide 

katten), da. 

 

(Som ikke satt der absolutt hele tida, da). 

 

Og en gang, som jeg gikk til eller fra den rammemadrassen og badet eller kjøkkenkroken. 

 

Så skimtet jeg, i øyekroken, at hu nordlending-nabo-dama, slang Chaplin, over på terrassen min, da. 

 

Så hu nordlending-nabo-dama, hu var kanskje litt kåt på meg da, (kan det vel muligens virke som). 

 

Siden hu nok prøvde å få meg, til å gå på døra hennes, for å levere Chaplin, (eller noe lignende), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg orka ikke å ha ei dame, som jobba i Rimi, liksom. 

 

Det ble nok Rimi på jobb, (mente nok jeg), da. 

 

Så jeg bare slang Chaplin over på nabo-dama si terrasse igjen, den gangen som jeg liksom tok 

henne på fersken, med 'katte-tulling', også. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En lørdagskveld, (må det vel ha vært), mens jeg gikk på ingeniørhøyskolen. 

 

Så så jeg plutselig det, (når jeg gikk ut på terrassen, av en eller annen grunn), at Chaplin, gikk rundt, 

oppå taket, til lageret, (må det vel ha vært), til Rimi-butikken, i Waldemar Thranes gate 5. 

 

Så Chaplin hadde altså falt en etasje ned, (virka det som for meg), og trasket rundt, utafor 

'verandadøra', til tannlegen, som leide lokale, i andre etasje, i 'Rugekassa', da. 

 

Og nordlending-nabo-dama, hu var ikke hjemme, denne lørdagskvelden, da. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Og tannlegen, han dukka jo ikke opp der, før på mandagen. 

 

Så jeg var litt redd for at Chaplin, (som nesten var litt min og, siden den jo hadde vært så ofte, inne 



hos meg), skulle stryke med, (eller noe lignende), da. 

 

Så jeg bestemte meg for å prøve å redde Chaplin, da. 

 

Men Chaplin ville ikke krabbe opp i en bøtte, (eller hva det var igjen), som jeg prøvde å få den til å 

gå opp i, (for så å heise den opp, til tredje etasje), da. 

 

(Noe sånt, var det vel, at jeg prøvde å få til. 

 

Selv om jeg ikke husker det her helt nøyaktig nå). 

 

Så jeg måtte faktisk gå ut av Rimi-bygget, og så opp på lagerrampa, til Rimi-butikken i Waldemar 

Thranes gate 5. 

 

(Hvor jeg hadde vært en gang før. 

 

For jeg hadde satt de bananeskene, som jeg hadde brukt, da jeg flytta til St. Hanshaugen, utafor 

lagerrampa der. 

 

For det pleide å stå banankasser der, noen ganger, da). 

 

Og det jeg gjorde, var at jeg plasserte mange Ringnes-plast-halvpaller, (som stod på lagerrampa der 

da), oppå hverandre. 

 

Og så klatra jeg, 3-4 meter opp, da. 

 

Sånn at jeg fikk armen min opp til det taket, som Chaplin travet rundt på, da. 

 

Og så ropte jeg på Chaplin, da. 

 

Og da Chaplin, (som var en ganske rolig katt), kom bort til meg. 

 

Så tok jeg tak i Chaplin, og holdt den, mens jeg klatret ned igjen, da. 

 

Og katta begynte ikke å klore, (eller noe sånt), for da kunne jeg ha falt og slått meg ganske kraftig 

da, (for å si det sånn). 

 

Og så tok jeg med katta opp, og slang den over på terrassen, til hu nordlending-dama, da. 

 

(Som jeg regna med at hadde mat til katten sin, inne i leiligheten sin, da. 

 

Og jeg regna med at terrassedøra hennes stod åpen da, (for å si det sånn)). 

 

Og så gikk jeg ned til lagerrampa, til den Rimi-butikken, igjen. 

 

Og så rydda jeg de Ringnes-halvpallene, sånn at de ble stående, cirka sånn som de hadde stått, før 

jeg klatra opp på dem, for å hente ned den katta, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men etter det her, så ble Chaplin litt redd for meg, (hadde jeg inntrykk av, ihvertfall). 

 

Fra de ganske få gangene, etter det her, som Chaplin dukka opp, i leiligheten min, da. 

 

(Kanskje fordi at jeg hadde vært ganske resolutt, da jeg henta ned den katta, fra det taket, da). 

 

Og jeg må innrømme det, at da jeg noen måneder seinere, (må det vel ha vært), igjen så det, at den 

katta, trava rundt, oppå det taket, (3-4 meter under terrassen min). 

 

Så gadd jeg ikke å gjøre noe, (må jeg innrømme). 

 

For det var jo egentlig livsfarlig, å klatre opp på de halvpallene, for å hente ned den katta, da. 

 

Og det virka som at katta ikke likte det heller, siden den vel ble litt redd for meg, etter den 

'redningsaksjonen' min, da. 

 

Så det er mulig Chaplin hadde begynt å klore meg, (eller noe sånt), hvis jeg hadde prøvd å redde 

den ned, en gang til. 

 

(Og det hadde vel blitt litt dumt liksom, hvis jeg skulle fortsette å redde den katta, da. 

 

For jeg kunne vel nesten ikke ha klatra opp på det taket, en gang i uka liksom, heller. 

 

Da ville det nok gått galt tilslutt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg nesten ble litt som en kjendis, de siste årene, som jeg bodde, i Oslo. 

 

Jeg husker ihvertfall det, at en gang, som jeg skulle ta bussen. 

 

(Enten til eller fra jobben, vel). 

 

Så overhørte jeg det, at en ung dame, (i slutten av tenårene eller i begynnelsen av 20-årene), vel. 

 

Spurte en ung mann, (som vel også kan ha vært i slutten av tenårene eller i begynnelsen av 20-

årene). 

 

Om: 'Vet du hvor han der jobber?'. 

 

Og så: 'På Rimi Bjørndal'. 

 

For liksom å gjøre narr av meg da, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 



(Dette var vel muligens på 37-bussen sin holdeplass, nede i Regjeringskvartalet. 

 

Mener jeg litt vagt å huske. 

 

På vei hjem fra jobb, (eller om var ingeniørhøyskolen), en dag eller kveld, da. 

 

Og dette var folk, som jeg ikke ante hvem var. 

 

Men jeg var mye ute på byen, de årene, som jeg bodde, i Oslo. 

 

Først mye sammen med Magne Winnem. 

 

Så mye aleine, på den første halvdelen av 90-tallet. 

 

Og så en god del sammen med halvbroren min Axel, på den andre halvdelen av 90-tallet. 

 

Og jeg var også en god del ute på byen, sammen med David Hjort, (som jo var i party-miljøet, i 

Oslo). 

 

Og DJ Toro aka. Thor Arild Ødegård, (fra Rimi Bjørndal); dro meg også med ut på byen, noen få 

ganger. 

 

Og etter at jeg sluttet som butikksjef, så handla jeg noen kule/stilige gensere osv., i en litt eksklusiv 

klesbutikk, som lå ikke så langt unna Rådhuset, (i retning av Østbanen). 

 

Så til slutt så ble det sånn, at folk kjente meg igjen, på bussholdeplassene, osv. 

 

(Selv om jeg må jeg innrømme, at dette var et engangstilfelle. 

 

At jeg overhørte det, at folk prata om meg, på den her måten. 

 

Selv om jeg også mener at jeg overhørte en gang, at noen kalte meg for 'han med Ipod-en'. 

 

Da jeg skulle stikke innom Khaldoon, fra Rimi Bjørndal, på jobben, etter at han hadde begynte å 

jobbe på 7-Eleven, på Grønland. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og den Rimi Bjørndal-jobben, (som de liksom dreit meg ut, for å ha). 

 

Det var jo bare en ekstrajobb, som jeg hadde, for å betale husleia liksom, mens jeg studerte. 

 

(Og det var jo forresten en lederjobb, som låseansvarlig). 

 

Så å le av en student, fra ingeniørhøyskolen, (som også er i Heimevernet), det er vel kanskje litt 

rart? 

 

Jeg hadde jo også enda en ekstrajobb forresten, (på den her tida), nemlig som låseansvarlig, på Rimi 

Langhus. 

 

Så jeg hadde nøkkelknippene, til to Rimi-butikker, (Rimi Bjørndal og Rimi Langhus), liggende i en 

skuff, hjemme i Rimi-leiligheten min, da. 



 

Og jeg var også en tidligere butikksjef, (noe som vel ihvertfall burde få litt respekt for), fra Rimi 

Nylænde aka. Rimi Lambertseter, Rimi Kalbakken og Rimi Langhus. 

 

Så det var vel mer sånn, at jeg lo litt inni meg, av hu unge dama, som liksom skulle drite meg ut, på 

bussholdeplassen, (i Oslo sentrum), da. 

 

Det var ihvertfall ikke sånn at denne utdritingen hennes, (av meg), såret meg, noe særlig, da. 

 

Jeg følte meg mer som en slags supermann, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Siden jeg jo hadde en AG3, fra Heimevernet, og 200 skudd, i garderoben, blant annet. 

 

(Selv om man etterhvert måtte sende inn en liten del, av dette våpenet, sånn at det i realiteten, ble 

ubrukelig. 

 

Etter at jeg hadde vært i Heimevernet, i 4-5 år, (eller noe sånt), var det vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg syntes også at jeg hadde bra fremtidsutsikter, på den her tida, som jeg ble driti ut, på den her 

måten, (bak min rygg). 

 

Siden jeg jo lå an til å få en veldig bra betalt jobb, etter tre års studier, (på Bachelor IT-linja), ved 

HiO IU. 

 

(Noe som jeg var godt i gang med, da denne episoden inntraff). 

 

Og jeg var også data/markedførings-økonom, fra handel og kontor, da denne episoden inntraff. 

 

Og jeg var veteran, fra Geværkompaniet. 

 

Og jeg hadde også artium/generell studiekompetanse, og var immatrikulert, ved UIO. 

 

Og jeg hadde studert to år, ved NHI. 

 

Og jeg var op på #quiz-show, på nettet. 

 

Jeg hadde min egen chatte-kanal. 

 

Jeg hadde startet et bedriftsfotball-lag, som butikksjef, på Rimi Langhus, et par år før det her. 

 

Og mye mye mer, (som jeg har skrevet om, i Min Bok-bøkene), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 



Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 163: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

Fra den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Altså mens jeg studerte, de tre første semestrene, ved HiO IU. 

 

Det vil si fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så husker jeg det, at jeg et par ganger, liksom måtte 'arrestere', min leder-kollega Fredrick, på 

jobben der, da. 

 

Og det var etter at han hadde gjort ting, som for eksempel å love min studie-kamerat Dag Anders 

Rougseth aka. Dagga, å brenne et PC-spill, for han, men så å ikke gjøre det. 

 

Da ville jeg liksom klage, på han Fredrick, da. 

 

For det at man ikke holder et løfte, det syntes ikke jeg, at var noe særlig bra, da. 

 

Og jeg kunne jo da, for eksempel få dårlig rykte, på ingeniørhøyskolen, (for å si det sånn). 

 

Og etter den andre gangen, som jeg liksom arresterte, han Fredrick, da. 

 

Så husker jeg det, at jeg overhørte, at han Fredrick sa det, til vår leder-kollega Thor-Arild Ødegård 

aka. Toro aka. DJ Toro. 

 

At han syntes at jeg, liksom arresterte han, for de 'riktige tingene', da. 

 

(Noe sånt. 

 

Hvis jeg hørte det riktig, ihvertfall). 

 

Og uten at jeg vet hvorfor, at han Fredrick, gjorde et poeng av dette, ovenfor han Toro. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, (på den her tida), at Fredrick, en gang kontaktet meg på irc, (må det vel ha vært), 

husker jeg. 

 

Og dette var etter at jeg hadde fortalt han det, at jeg lærte Java-programmering, ved HiO IU. 

 



Og at jeg regnet med å få en bra betalt jobb, etter endt studier, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Fredrick, han begynte da liksom nesten å 'gråte' nesten, på irc. 

 

Og fortalte det, at han også skulle ønske, at han fikk seg en bra betalt jobb, innen data, da. 

 

Så Fredrick var lei seg, siden han ikke studerte data da, men bare dreiv med data, som hobby. 

 

For da ville ikke noen datafirma ansette han, (trodde han). 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg hadde altså fått meg en fettklump av en sønn, på 19-20 år. 

 

Fordi at jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, en eller to vakter i uka, da. 

 

(Ved siden av heltidsstudier, ved ingeniørhøyskolen). 

 

Men Fredrick er vel en typisk generasjon Y, tror jeg. 

 

(Som jeg har lest om såvidt, på nettet). 

 

Nemlig generasjonen som kom etter generasjon X, vel. 

 

Generasjon X, (som jeg vel er i), kom jo etter generasjon 68, (som også var kjent som hippie-

generasjonen, vel). 

 

Og jeg skjønner meg ikke så mye, på generasjon Y. 

 

Men jeg synes at Fredrick var innpåsliten, og kanskje som en kyniker, (husker jeg). 

 

Han var jo nesten en generasjon yngre enn meg, og likevel så gikk han veldig nærme, (syntes jeg), 

uten at han liksom gjorde seg gradvis kjent med meg, da. 

 

Han gikk liksom nærme, med en gang da, (vil jeg si). 

 

(Og halvbroren min Axel, er også sånn at jeg ikke skjønner meg helt på han, (vil jeg si). 

 

Så han er kanskje generasjon Y han og, (tenker jeg nå). 

 

Det er mulig). 

 

Og Fredrick, han skulle vel også lære seg programmeringsspråket C#, (som var nytt på den her 

tida), hjemme, (hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Men jeg hadde nok med det vi lærte, ved ingeniørhøyskolen, og med de to lederjobbene, som jeg 

hadde, i Rimi, osv. 

 

Og disse nye studentårene mine, de skulle jo egentlig være som noen 'sabbatsår', for meg. 

 



Siden jeg jo hadde hatt mange års 'hardkjør', bak meg, som leder, i Rimi, da. 

 

Men det var ikke så lett for meg, når jeg fikk sånne 'fettklumper', som han Fredrick, (som jeg 

egentlig ikke kjente), så nærme, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Songül Özgyr, hu ringte meg, (på Rimi Langhus sitt telefonnummer vel), en fredag, (på den her 

tida), som jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Langhus. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Hu spurte meg om vi hadde fler DVD-spillere igjen, på Rimi Langhus. 

 

(Av de ganske billige DVD-spillerne, som Rimi hadde, på den her tida. 

 

DVD-spillere som var sånn at de også kunne spille Mpeg-filer, (brent på PC), osv., (hvis jeg husker 

det riktig)). 

 

For disse DVD-spillerne, de var utsolgt, på Rimi Bjørndal, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, på Songül Özgyr, ihvertfall). 

 

Songül sa vel det, at 'vi' skulle hente DVD-spilleren, dagen etter. 

 

Så jeg skjønte dette 'vi' sånn halvveis, (husker jeg), som at hu hadde fått seg type, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg la ihvertfall en sånn DVD-spiller, inn på kontoret, (noe jeg vel også sa til Songül, på telefonen). 

 

(Og jeg skrev også en lapp på DVD-spilleren, om at den ble hentet, dagen etter, da. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg hørte aldri noe, fra noen Rimi Langhus-folk, om dette. 

 

Så om Songül Özgyr var på Rimi Langhus, for å hente DVD-spilleren sin, det veit jeg ikke. 

 

Og hvem typen hennes eventuelt var, det veit jeg heller ikke. 

 

Hvis det ikke var Thomas Brun da, (den tidligere butikksjefen, på Rimi Langhus, før Stian Eriksen 

ble butikksjef der, i andre halvdel av 2003, en gang, vel). 

 

For Thomas Brun pleide jo å hente Songül, etter at hu var ferdig på jobben, på Rimi Bjørndal, noen 

ganger, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Songül sa også det, (på rundt den her tida), på Rimi Bjørndal. 

 

At nå skulle jeg få lov til å brenne filmer og sånn, for henne også. 

 

(For jeg pleide jo ganske ofte å brenne filmer og musikk osv., for andre folk, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Siden det jo var et så sosialt miljø der. 

 

Så kollegene mine, de ble liksom mer som venner eller bekjente da, på en måte). 

 

Men det ble aldri til det, at jeg fikk spurt hu Songül, om det var noen filmer eller noe musikk, som 

jeg skulle laste ned, på nettet, for henne. 

 

For det ble kanskje litt rart, at det var hu som sa til meg, at nå skulle jeg få lov, til å brenne musikk 

og filmer, for henne. 

 

Det burde vel kanskje vært motsatt, at det var jeg som tok initiativet, til dette. 

 

Siden det jo da ville være meg, som gjorde henne, en tjeneste. 

 

Og jeg var jo ikke slaven hennes heller liksom, (for å si det sånn). 

 

Så det ble aldri noe av, at jeg brente noen filmer eller noe musikk, for hu Songül, da. 

 

For det var vel sjelden at jeg hadde henne på tomannshånd liksom, på Rimi Bjørndal. 

 

Siden hu vel oftest hadde andre folk rundt seg der, da. 

 

Og dette ble vel også litt anstrengt kanskje, siden hu hadde ringt meg, på Rimi Langhus, om den her 

DVD-spilleren osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn en gang, (på Rimi Bjørndal). 

 

At Songül sa til meg det, at jeg måtte gå til posten, (av en eller annen grunn). 

 

(Noe som var litt spesielt, for jeg hadde jo ikke fått noe opplæring i posten, for å si det sånn). 

 

Men jeg gikk nå dit likevel da, siden Songül hadde bedt meg om å gå dit, (mens hu gikk gjennom 

butikken, i retning av spiserommet), vel. 

 

Og da jeg kom fram til posten, så var det en tysker der, (som hadde forvilla seg dit), husker jeg. 



 

Han stod i posten, med en pantelapp. 

 

Så det var nesten litt komisk da, (husker jeg). 

 

For posten hadde jo ikke noe med pantelappene å gjøre, (for å si det sånn). 

 

(For pantelappene, de skulle man jo levere i kassa, da). 

 

Og han tyskeren, han var nesten arg, (vil jeg si). 

 

Og han snakka hverken norsk eller engelsk, da. 

 

Og han viste meg en pantelapp, som det stod 0 kroner på da, (husker jeg). 

 

Og han ville ha pengene for den her pantelappen, da. 

 

Og jeg måtte gå inn på flaskerommet, (husker jeg). 

 

For å finne en av boksene hans, da. 

 

Og dette var en tysk colaboks, (eller noe sånt), vel. 

 

Så dette må vel ha vært en tysk bobil-turist, (eller noe), som hadde forvilla seg, opp til Bjørndal. 

 

(Noe sånt). 

 

Og norske bokser, de måtte jo ha pantemerke på seg, for at man skulle få pant, for dem. 

 

(Dette gikk vel egentlig på strekkoden. 

 

For det var vel sånn, (hvis jeg husker det riktig), at bokseautomaten leste strekkoden. 

 

For å se om boksen var kjøpt i Norge, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For hvis boksen ikke var kjøpt i Norge, så fikk man ikke pant, da. 

 

For da hadde man jo ikke betalt pant, (til det norske pantesystemet), da man kjøpte boksen. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg hadde jo vært på sommerferie, i Sveits, (hos tante Ellen), sommeren 1987. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så jeg klarte etterhvert å få sagt 'keine kroner', (som vel betyr ingen kroner), på tysk, da. 

 

For å prøve å forklare den her 'pante-problematikken', for han tyskeren, da. 

 

Og da ga han tyskeren seg, (som var nesten fiendtlig, må man vel si), til slutt, (mener jeg å huske), 



siden jeg kunne et ord tysk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Diana, (fra Bjørndal). 

 

(Hu som jeg hadde jobba sammen med, på Rimi Bjørndal, da jeg jobba der som assistent der, (under 

butikksjef Kristian Kvehaugen), noen år før det her. 

 

Hu som hadde oppført seg så rart, den gangen jeg møtte henne, i første etasje, på Oslo City, (på den 

her tida, mens jeg studerte, ved ingeniørhøyskolen). 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Hu lurte på om vi trengte noen flere ansatte, på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

Og da måtte jeg si til henne det, (husker jeg), at det var mulig at vi trengte det. 

 

Men at jeg gikk så dårlig overens, med butikksjef Johan. 

 

At det kanskje var lurere av henne, å ikke nevne det, at hu kjente meg, da. 

 

(Hvis hu skulle søke om jobb der). 

 

Og det endte med at hu Diana ikke begynte å jobb der igjen da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men. men. 

 

Etter at Linn Korneliussen flytta, fra David Hjort, og til Bergen. 

 

Noe hu vel gjorde, høsten år 2000, (eller noe sånt). 

 

Så vanka David Hjort mer og mer sammen med en gjeng, med kriminelle folk, (sånn som jeg 

skjønte det). 

 

Det er mulig at disse folka, var de samme kriminelle folka, som David Hjort hadde fortalt meg om, 

at han ville prøve å kutte ut, i 1997, (like etter at David Hjort begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal). 

 

Og ikke så lenge etter, at Linn Korneliussen, hadde flytta, til Bergen. 

 

Så inviterte David Hjort meg, på en fest, på Bjørndal, (husker jeg). 

 



Og på denne festen, så var også Linn Korneliussen, (husker jeg). 

 

Jeg husker at David Hjort fortalte det, at Linn Korneliussen hadde fått seg en del større pupper. 

 

(Etter at hu hadde flytta til Bergen). 

 

Så dette må vel ha vært en del måneder, etter at Linn Korneliussen flytta, til Bergen. 

 

(Vil jeg vel tippe på). 

 

Siden at puppene hennes hadde rukket å vokse så mye, (av en eller annen grunn), ifølge David 

Hjort. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra denne festen, så husker jeg det, at David Hjort sa til meg, (og muligens også til Erik Dahl vel). 

 

At den gjengen, som David Hjort hadde på besøk der, (i stua si, på Bjørndal). 

 

Var ganske kriminelle folk. 

 

Så vi måtte være forsiktige, (på den her festen), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og David Hjort hang også et norsk flagg, fra terrassen sin, på Bjørndal, (på den her festen da), 

husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg ble vel kanskje litt nysgjerrig, på hva Linn Korneliussen drev med, i Bergen, siden at 

puppene hennes hadde vokst så mye, liksom. 

 

Og jeg hadde jo også vært sjefen hennes, på Rimi Nylænde, i cirka et års tid, (var det vel). 

 

Så jeg tenkte vel at jeg liksom måtte slå av noen ord, med henne, da. 

 

Noe som skjedde, ute på terrassen der, (til David Hjort da), husker jeg. 

 

Og da jeg slo av noen ord, med Linn Korneliussen. 

 

Så husker jeg, at jeg overhørte det, at noen i den her kriminelle gjengen, (som satt i sofaen). 

 

Sa høyt, til David Hjort, at jeg 'rappa dama hans'. 

 

Enda Linn Korneliussen og David Hjort vel ikke var sammen lenger. 

 

Og selv om jeg bare såvidt sa hei vel, til hu Linn Korneliussen, da. 



 

(Som jeg mener å huske at smilte til meg, og var vennlig osv). 

 

Og jeg spurte vel Linn Korneliussen, om hva hu dreiv med, antagelig. 

 

Og hu hadde vel begynt å studere, i Bergen, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den festen her, så var jeg litt misfornøyd, (husker jeg). 

 

For jeg husker at jeg hadde på meg en litt dyr svart v-genser, (var det vel). 

 

Og den genseren hadde krympet kjempemye, i tørketrommelen, i kjelleren, i Rimi-bygget, i 

Waldemar Thranes gate 5, (husker jeg). 

 

(Hvor den vel muligens hadde ligget, fra dagen før, eller noe sånt). 

 

Så det var omtrent som da jeg et år seinere, (eller noe), skulle spille fotballkamp, (for Rimi Langhus 

sitt bedriftsfotball-lag), på Greverud, (het det vel). 

 

For da hadde jo med meg en joggebukse, (som jeg hadde trodd at var den, som jeg hadde satt på 

vask, kvelden før), som jeg hadde raska med meg, i full fart, en travel dag, fra vaskekjelleren, i 

Rimi-bygget, da. 

 

Den joggebuksa, den hadde jo vært alt for liten. 

 

Så jeg måtte sitte ved siden av Christina Brynteson, (fra Rimi Langhus), på reservebenken, på 

Greverud der, (var det vel), under så godt som hele den kampen, da. 

 

Siden at den joggebuksa, (som jeg ved en feil hadde tatt med meg, fra vaskekjelleren, i full fart), 

hadde vært alt for liten, til å spille fotball i, da. 

 

Og sånn var det med genseren min, den dagen jeg var på den her festen, (på Bjørndal), og, (husker 

jeg). 

 

At den hadde krøpet så mye, (i tørketrommelen, i Rimi-bygget), at den føltes ukomfortabel å gå 

med, (siden den var for liten, og liksom ble for kort), da. 

 

Så jeg var ikke helt fornøyd, på den her festen. 

 

Og etter at disse kriminelle folka, hadde oppført seg rimelig truende, (må man vel si), da jeg hadde 

snakka, med hu Linn Korneliussen, (ute på terrassen der). 

 

Så bestemte jeg meg for å heller dra ned til sentrum, og gå ut på byen, da. 

 



(Istedet for å bli værende, på den her litt utrivelige festen, (må man vel kalle den), da). 

 

Så jeg ringte vel fra mobilen min, og bestilte en drosje da, (tror jeg). 

 

Og jeg husker det, at i drosjen, (som jeg tok aleine), på veien ned til sentrum. 

 

Så viste han drosjesjåføren meg noen gammeldagse tikroner-sedler. 

 

Som han hadde fått, av en av de tidligere passasjerene, den kvelden. 

 

Og dette var noen gule tiere, (mener jeg å huske), som kanskje fantes, på 60-tallet, (eller noe sånt), 

da. 

 

Og drosjesjåføren, han fortalte meg det, at det var en kar, som skulle besøke kona si på sykehuset, 

(eller noe sånt). 

 

Som hadde betalt med disse gamle tikrones-sedlene, (som sikkert var fra myntsamlingen hans, eller 

noe sånt), da. 

 

Så det var jo som at det var en tragedie av noe slag, som drosjesjåføren fortale meg om. 

 

Siden det virket som at dette var noen folk, som nesten hadde mistet kontrollen, da. 

 

Siden de måtte bruke sedler, fra myntsamlingen sin, for å kjøre drosje osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg kom ned til sentrum, så dro jeg vel til So What, (tror jeg). 

 

Det var muligens denne kvelden, at jeg møtte hu Inga Marte Thorkildsen, (hvis det var henne), i det 

portrommet, mellom So What og Grensen der. 

 

Og fikk mobilnummeret hennes da, (som jeg sendte tekstmeldinger til vel, og på den måten fikk 

avtalt en rimelig mislykket date, på Blue Monk, en uke eller to seinere). 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Men tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den her gjengen, (som vel også assistent Alex, fra Rimi Sinsen, var med i, hvis jeg har forstått det 

riktig), som var på den festen, til David Hjort, på Bjørndal. 

 



(Og som jeg var litt usikker på, hva jeg skulle mene om). 

 

De dukka plutselig opp, på Rimi Bjørndal, mens jeg jobbet der som låseansvarlig, (husker jeg). 

 

(Like før stengetid, en lørdag, vel). 

 

Og da spurte han ene av dem, (en som på en fest hos Alex, på Rimi Sinsen, en tid før det her, hadde 

fortalt meg, at han var 'deal-er', (eller langer, eller noe sånt), vel). 

 

Han spurte meg, om det var noen ledige jobber, på Rimi Bjørndal. 

 

Og da sa jeg det samme til han, som jeg hadde sagt til hu Diana, (fra Bjørndal), husker jeg. 

 

Nemlig at jeg gikk så dårlig, sammen med butikksjef Johan, at jeg ikke kunne spørre Johan, fra 

dem, om Rimi trengte noen flere ansatte, da. 

 

Og jeg mener også huske det, at hu Fiza, (som jobba i posten), reagerte ganske kraftig, på de her 

kameratene, til David Hjort, da. 

 

Som jeg mener å huske, at hu stod og så på, (fra posten), mens de prata med meg, samtidig med at 

de gikk ut av butikken, (uten å kjøpe noe), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 164: Enda mer fra Rimi Bjørndal 

 

På de fire årene, jeg hadde jobbet som butikksjef, (og liksom vært borte, fra Rimi Bjørndal). 

 

(Nemlig mellom 1998 og 2002). 

 

Så hadde postkontoret på Bjørndal, blitt lagt ned. 

 

Og Rimi Bjørndal hadde begynt med post i butikk, da. 

 

Samtidig så hadde Rimi Bjørndal bygget ut. 

 

For den kroa, som var i samme bygg, som Rimi Bjørndal, (på Granberg Senter), hadde blitt stengt. 

 



(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og Rimi Bjørndal hadde tatt over denne kneipa, (eller om det var en restaurant), sine lokaler, da. 

 

Så Rimi Bjørndal hadde også bygget ut, en god del. 

 

Så omsetningen der, den lå like høyt cirka, (nemlig på drøye 800.000 i uka vel), som på Rimi 

Kalbakken, (som jo tidligere hadde vært et ICA supermarked), som var den største butikken, som 

jeg jobbet på, som butikksjef. 

 

Men i tillegg, så hadde jo Rimi Bjørndal både post i butikk og tipping. 

 

Så Rimi Bjørndal må vel sies å ha vært blant de fem største Rimi-butikkene, i Oslo, på den her tida. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Av de Rimi-butikkene, som jeg kjenner litt til, så var det vel bare Rimi Mortensrud og Rimi 

Manglerud, som kunne måle seg, med Rimi Bjørndal, på den her tida. 

 

Selv om vel begge disse butikkene hadde en god del høyere omsetning, enn Rimi Bjørndal. 

 

Så må man vel si at Rimi Bjørndal tok igjen litt av denne forskjellen i omsetning, siden Rimi 

Bjørndal også hadde post i butikk og tipping, da. 

 

Så det var ikke noen kiosk akkurat, som jeg jobba på, som låseansvarlig, under de tre første 

semestrene, som jeg studerte, ved HiO IU. 

 

(Da jeg liksom skulle ta det litt rolig, (noe jeg hadde avtalt med fastlegen min osv.), for å komme 

meg igjen, etter en del slitsomme år, i Rimi. 

 

Men man kan kanskje si det sånn, at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, saboterte litt for meg. 

 

Ved at jeg først måtte være 'sommerbutikksjef' og så låseansvarlig, på kanskje den travleste 

butikken, i Norge, (for å si det sånn). 

 

(For Rimi Bjørndal hadde jo også lav snitthandel og høy flaskepant. 

 

Noe som gjorde det ble mer arbeid, for de ansatte, på Rimi Bjørndal, enn på andre butikker, som 

hadde høyere snitthandel og lavere flaskepant. 

 

For lønnsbudsjettet ble regnet ut, med omsetningen, som utgangspunkt. 

 

Og ikke med flaskepant og snitthandel, som utgangspunkt, da. 

 

Som jeg også har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Da kan man vel kanskje si det sånn, at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, tulla litt med meg. 

 

Siden hu liksom plasserte meg i den travleste Rimi-butikken, da. 

 

(Istedet for i en roligere butikk). 

 



Etter at jeg hadde møtt veggen, på Rimi Kalbakken, et par år før det her, da. 

 

Og vært sykmeldt, i to-tre måneder, mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Langhus, i 2001). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo vært tippeansvarlig, da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal, (noen år før det her). 

 

Og to av butikkene, som jeg jobba, som butikksjef i, (nemlig Rimi Lambertseter aka. Rimi Nylænde 

og Rimi Langhus), hadde også hatt tipping. 

 

Det var ihvertfall sånn, (husker jeg), at jeg ofte hadde tippinga, på de vaktene, som jeg jobba, på 

Rimi Bjørndal. 

 

Og tippinga, den var plassert, sånn at man måtte gå gjennom posten da, (for å komme fra, til 

tippekassa). 

 

Og i posten, så pleide det ofte å jobbe unge innvandrerdamer, da. 

 

Det var Songül, som var kurdisk, vel. 

 

Det var Anica, som var fra Pakistan, vel. 

 

Og det var Fiza, som også var fra Pakistan, vel. 

 

Dette var unge og nette damer, alle tre, (selv om Fiza var litt høyere, enn de to andre), og som alle 

var i begynnelsen av 20-årene, da. 

 

Anica og Songül, de kunne jo nesten gå for å være to tretten-fjorten år gamle jenter, (eller noe sånt). 

 

For de var ganske lave og tynne, da. 

 

Og de hadde vel litt pupper, men ingen av disse tre innvandrerdamene hadde noe særlige store 

rumper da, (for eksempel). 

 

Songül hadde jo for eksempel spilt håndball, og var lav og spinkelt bygget. 

 

Og Anica hadde også cirka samme kroppsform, (mener jeg å huske). 

 

Så disse to innvandrerdamene, de kunne jo gå for å være jenter som var i begynnelsene av tenårene, 

omtrent. 

 

(Noe sånt). 

 

Mens Fiza så litt eldre ut, da. 

 

Og når jeg skulle ta tippinga, så måtte jeg ofte tråle meg forbi Anica og Songül, da. 

 



(Eller hvem det var som stod i posten, da). 

 

Så det var jo nesten uanstendig, måten som tippinga og posten, var bygget, (i samme seksjon 

liksom), da. 

 

Og en gang, så var det sånn, at jeg dulta borti hu Anica da, (husker jeg). 

 

(Uten at det var med vilje). 

 

Mens jeg var på vei til eller fra tippinga, da. 

 

Og da, så sa jeg 'sorry', (husker jeg). 

 

Men det likte ikke hu Anica da, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

For da mener jeg at jeg overhørte det, at hu klagde til hu Songül, da. 

 

På at jeg hadde sagt sorry, når jeg kom borti henne, da. 

 

For sånt skule man ikke si sorry for da, (av en eller annen grunn), mener jeg at jeg overhørte, at hu 

sa. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg skulle ta tippinga. 

 

Så husker jeg det. 

 

At Anica og Songül. 

 

De pleide noen ganger å bare sitte på gulvet, i inngangspartiet, til posten og tippinga der. 

 

For de hadde ganske korte bein, da. 

 

Så de fikk liksom akkurat plass til beina sine, i den passasjen, som var, mellom veggen til Granberg 

senter, og en skillevegg, som stod mellom posten og resten av butikken, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da måtte jeg liksom tråkke over beina, til de her innvandrerjentene da, (husker jeg). 

 

(For å komme fram til tippekassa). 

 

Men hvorfor Songül og Anica bare satt sånn, på gulvet, (på Rimi Bjørndal). 

 

Det veit jeg ikke. 



 

Men de var vel kanskje slitne da, (må man vel tippe på). 

 

Men dette må vel ha sett rart ut, for kundene, (vil jeg vel tro). 

 

Når de så at disse to unge innvandrerdamene, bare satt på gulvet der da, liksom. 

 

(Når kundene for eksempel skulle tippe eller hente en pakke i posten, da). 

 

Men det var litt uklart for meg, hvordan Rimi Bjørndal var organisert, (må jeg innrømme). 

 

For det burde kanskje ha vært et organisasjonskart der. 

 

(For å si det sånn). 

 

For var posten en egen enhet, (som sorterte under butikksjefen). 

 

Eller var posten underlagt for eksempel den som hadde lederansvaret, på en bestemt vakt. 

 

(Et lederansvar som jeg vel ofte hadde, på mine vakter. 

 

Siden jeg var låseansvarlig, da). 

 

Det er ikke klart for meg, (må jeg innrømme), hvordan dette var. 

 

Så det burde kanskje ha hengt et organisasjonskart, på spiserommet for eksempel, på Rimi Bjørndal, 

da. 

 

(Selv om jeg ikke var så ofte, på det spiserommet, må jeg innrømme. 

 

For å spise mat, det ble det lite tid til der, for meg. 

 

For da ville jeg nok ikke fått mye matro, for å si det sånn. 

 

Siden jeg liksom var den som hadde ledervakta ofte, da. 

 

Og da nok ville ha blitt mast på hele tida, hvis jeg hadde satt meg ned, for å spise, på spiserommet 

der). 

 

Siden Rimi Bjørndal var en rimelig komplisert Rimi-butikk, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo en del erfaring, i å jobbe med tipping. 

 

(Fra da jeg var assistent, på Rimi Bjørndal fra 1996 til 1998. 



 

Og fra da vi begynte med tipping, på Rimi Nylænde, (mens jeg jobba der, som butikksjef), fra 1999 

til år 2000. 

 

Og fra da jeg jobba på Rimi Langhus, som butikksjef, fra år 2001 til 2002. 

 

Og jeg var jo tippeansvarlig, (og fikk kommisjonærkort, som ga gratis inngang, på Tippeliga-

kamper osv.), på Rimi Bjørndal, fra 1997 til 1998. 

 

Og på Rimi Nylænde, fra 1999 til år 2000. 

 

Og min farmor, Ågot Mogan Olsen, hu pleide å tippe hver uke, da. 

 

De samme 16 rekkene hver uke, (var det vel). 

 

Så jeg hadde litt kjennskap til tipping, da). 

 

Men på den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Altså fra år 2002 til 2003). 

 

Så syntes jeg at noen av tippe-kundene var litt rare da, (husker jeg). 

 

Det pleide to-tre ganger, å dukke opp en tippe eller Lotto-kunde, som hadde veldig vanskelige 

kuponger. 

 

Like før fristen, for det spillet, gikk ut. 

 

Og like før fristen for Lotto gikk ut, (må det vel ha vært). 

 

(Som vel var klokken 18, på lørdagene). 

 

Så pleide det å stå en liten kø, på 4-5 stressede kunder, i tippekassa, da. 

 

Og noen få ganger, så pleide det liksom å dukke opp en sånn 'sabotør-kunde', da. 

 

(Ei ganske lav middelaldrende dame, mener jeg å huske). 

 

Men tippelapper som var så vanskelige å få godkjent, da. 

 

At jeg begynte å lure litt på om det var noe galt, liksom. 

 

For hvis jeg hadde brukt mer enn fem minutter, på å få gjennom disse rare kupongene. 

 

(Noe litt mindre erfarne folk, i tippekassa, nok kanskje kunne ha tenkes å brukt). 

 

Så ville jo fire-fem tippekunder endt opp med å ikke få spille. 

 

Og for mange, så er nok denne Lotto-spillinga ukas høydepunkt, da. 

 

Så da ville nok disse kundene blitt rasende, er jeg redd. 

 



Så det kunne faktisk være litt dramatisk, å jobbe i tippekassa, noen ganger, på Rimi Bjørndal. 

 

Like før fristen, for et spill, gikk ut, på en travel handledag, da. 

 

Og da gjaldt det å prøve å holde tunga rett i munnen, og være kald i huet, da. 

 

Hvis ikke, så kunne det gå galt, og klokka ville plutselig ha passert 18, uten at de siste kundene ville 

ha få tippet, da. 

 

Og da hadde nok den som stod i tippekassa, fått skylda, tror jeg. 

 

Uansett hvor vanskelige tippelapper, som den som stod først i tippekøen, hadde klart å lage, da. 

 

(For hvis tippelappene ikke gikk gjennom. 

 

Så måtte noen ganger den som stod i tippekassa taste inn disse tippelappene manuelt, da. 

 

På tippekassa. 

 

Noe som kunne være litt pirkete. 

 

Og litt stressende. 

 

Spesielt hvis dette var like før et spill stengte. 

 

Og det stod en lang kø, foran tippekassa, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var ei kunde-dame, på Bjørndal, som Songül Özgyr hata, (husker jeg). 

 

Og dette var ei dame, i 40-50-årene vel, med mørkt, krøllete hår. 

 

(Og som hadde ei lyshåra tenåringsdatter, vel). 

 

Og som pleide å kjøpe lettøl hver dag. 

 

(Mener jeg at ble sagt, ihvertfall). 

 

Så hu dama var kanskje alkoholiker, da. 

 

Men hu kjøpte bare lettøl, for å liksom prøve å dekke over denne alkoholismen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg mener å huske det, at Songül Özgyr pleide å skrike til hu her kunde-dama, i butikken, da.. 

 

(Det var vel nesten sånn, at hu Songül ble hysterisk, bare hu dama viste seg, i butikken, liksom. 



 

Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Og jeg mener også å huske det at hu Songül Özgyr tok opp, på et personalmøte, (eller om det var på 

en varetelling, eller noe sånt), at hu ikke likte hu kunde-dama, da. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og da var det ingen som sa til Songül Özgyr det, på det personalmøtet, (eller hva det var igjen). 

 

At hu skulle oppføre seg ordentlig, mot kundene, da. 

 

Så denne konflikten, mellom en ansatt og en kunde. 

 

Den ble ikke forsøkt roet ned, av butikksjefen, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Enda det kun var en matbutikk, på Bjørndal, på den her tida. 

 

(Bortsett fra en innvandrerbutikk (som lå like ovenfor Rimi Bjørndal), vel. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, den første tida, som jeg jobba på Rimi Bjørndal, husker jeg. 

 

(Etter at butikksjef Irene Ottesen hadde kommet tilbake, fra sommerferie. 

 

Sommeren/høsten 2002. 

 

Og jeg hadde gått over fra å jobbe, som sommerbutikksjef, til å jobbe som vanlig låseansvarlig, da). 

 

At jeg ble sendt, av butikksjef Irene Ottesen. 

 

For å hente en handlevogn, som noen hadde dratt med, langt borte i 'hutta-heita', på Bjørndal  der, 

(husker jeg). 

 

Så da måtte jeg liksom gå på en slags 'safari', da. 

 

Innimellom rekker av terrasseblokker, som stod plassert, nesten på rad og rekke, på den ene siden 

av Slimeveien, da. 

 

(Den andre siden av Slimeveien, var det bygget en gangbro, som gikk over til, (mener jeg å huske). 

 

Men det var vel ingen bebyggelse, på den andre siden av Slimeveien. 

 



Så Bjørndal var nok kanskje ment å bli enda større. 

 

Men byplanleggerne hadde kanskje surra litt, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da, så stod denne handlevogna, midt i et slags friområde, (eller noe sånt), da. 

 

Og jeg følte meg litt rar, (husker jeg). 

 

Når jeg gikk i Rimi-klær. 

 

Langt 'borti der', liksom. 

 

(På Bjørndal, da). 

 

For å hente den her handlevogna, da. 

 

Men da jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal, (under butikksjef Kristian Kvehaugen), fra 1996 

til 1998. 

 

Så hadde jeg jo kjørt med HiAce-en min, til fyllinga, (nemlig Grønmo), som lå ikke så langt unna 

Bjørndal, da. 

 

Med en handlevogn, som ikke passa, sammen med de andre handlevognene, da. 

 

(En handlevogn, som noen ungdommer, kanskje hadde dratt med, den snaue halvmila, (eller hva det 

var), fra Rimi Klemetsrud. 

 

Lurer jeg på nå, ihvertfall. 

 

Men så langt tenkte jeg vel ikke, på den her tida). 

 

Og som derfor stod og lagde rot hele tida, (inne på Rimi Bjørndal), liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg var litt vant med å være den som ordna opp, hvis det var noen problemer, med de her 

handlevognene, (på Rimi Bjørndal), da. 

 

(Kan man vel nesten si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var Gokk-Hilde som sa, (i 1996 en gang, må det vel ha vært), at den gangbrua, på Bjørndal, 

ikke gikk noen steder. 

 

Og at det ikke var bygget noe, på den andre sida, av Slimeveien. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Så var det det, som Gokk-Hilde sa, på jobben). 

 

Men jeg så på Google Maps i dag, (torsdag 7. februar 2013). 

 

Og nå ser jeg det, at det faktisk er noe bebyggelse, (og noen friområder vel), på den andre sida, av 

den her gangbrua, da. 

 

Så jeg må nesten si at Bjørndal Hilde aka. Gokk-Hilde har lurt meg litt, da. 

 

Det er vel ikke så langt unna at hu har gjort det, ihvertfall, (vil jeg si). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 165: Og enda mer fra Rimi Bjørndal 

 

På den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Som var fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så var det også sånn, (husker jeg). 

 

At assistent Ivan, (fra Sørlandet), mer eller mindre direkte ble beskyldt for å være nazist, (fra noen 

muslimske damer, som jobba der), på et personalmøte, (hvis jeg forstod det riktig). 

 

(På den tida som Irene Ottesen var butikksjef der, vel). 

 

Så assistent Ivan, måtte si, (på et personalmøte, mener jeg at det var, ihvertfall). 

 

At: 'Jeg er vel ikke nazist fordi om jeg er skalla'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

(Fra 1996 til 1998). 

 

Så var det to negergutter, som ofte var innom butikken, og stjal sjokolade og sånn, da. 

 

(Som jeg noen ganger måtte kaste ut. 

 

Som jeg vel har skrevet om, tidligere i den her boken). 

 

Og på den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Altså cirka 6-7 år seinere. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Så hadde disse negerguttene begynt å nærme seg myndighetsalderen, da. 

 

Og en gang, så møtte jeg disse negerguttene, (som knapt var til å kjenne igjen, må man vel si). 

 

På bussen, til Bjørndal, da. 

 

(En gang jeg skulle jobbe en seinvakt, på Rimi Bjørndal, etter forelesninger på ingeniørhøyskolen, 

vel). 

 

Og da, så fortalte han ene negergutten det, at han hadde begynt å studere, på BI da, (var det vel). 

 

Og at de hadde leid et hotellrom, i Oslo sentrum, på nyttårsaften. 

 

(For å få festet fra seg skikkelig, da. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Og disse to negergutta, de gikk også bort til meg, i butikken, en gang, da. 

 

(Mens jeg jobbet som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

Altså fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Og så kommenterte de om det, at jeg hadde hår, (liksom innerst og øverst), på fingrene mine, 

(husker jeg). 

 

(Mens de liksom pekte og sånn, da). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en lyshåra 'pjokk', som så litt ut som Smørbukk, kanskje. 

 

Som pleide å prate til meg, i butikken, og på bussen, på den her tida. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og han karen, som var cirka midt i tenårene, vel. 

 

Han jobba på Freia da, (husker jeg). 

 

Og han fortalte en gang på bussen, (når jeg skulle jobbe en seinvakt, og han var på vei, hjem fra 

jobb), at den dagen, så hadde han jobba med å lage den og den Freia-sjokoladen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg jobba på Rimi Bjørndal, og han Johan, (fra Telemark), var butikksjef der. 

 

(I 2003, en gang, må vel det her ha vært). 

 

Så begynte det å jobbe ei pakistansk, (tror jeg at hu var), tenåringsjente, på Rimi Bjørndal da, 

(husker jeg). 

 

Og hu pakistanske jenta, hu var ikke gammel nok, til å sitte i kassa enda, da. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

For hu var vel kanskje bare seksten år, (eller noe sånt). 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og hu pakistanske jenta, hu gikk mye rundt, ved kosmetikk-hylla, (og satt opp varer der), da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og det som kjennetegna hu her innvandrerjenta, (som var ganske høflig, sånn som jeg husker det), 

da. 

 

Det var at hu hadde en ganske fin og svart pubertetsbart, på overleppa si, da. 

 

(Mener jeg ganske klart å huske, ihvertfall). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer om hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 166: Mer fra Rimi Bjørndal 

 

Fra den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så husker jeg det, at Irene Ottesen. 

 

(Som jo også jobba som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal, i 1996 og 1997. 

 

Og muligens i 1995 og, for alt hva jeg vet). 

 

Hu klagde til meg, en gang, på at en liten sprett, i 40-50-åra, som bodde på Bjørndal. 

 

(En kar med tynt hår, vel. 

 

Og som vel også muligens hadde bart. 

 

Eller, jeg husker ikke helt klart, om han hadde bart, (eller ikke). 

 

Men tynt hår, det hadde han vel ihvertfall. 

 

Det mener jeg rimelig sikkert å huske). 

 

Hadde begynt å slåss med henne, i butikken, (av en eller annen grunn). 

 

Og han spretten var vel alkoholiker vel, mener jeg at Irene Ottesen sa. 

 

(Noe sånt). 

 

Og dama hans hadde visst blåmerker, eller noe. 

 

Noe sånt. 

 

Irene Ottesen var ihvertfall veldig utilpass og bekymret, husker jeg. 

 



(På jobb, på Rimi Bjørndal). 

 

På grunn av han her spretten, da. 

 

Før hu fikk blomster, en uke, (eller noe), etter den her slåsskampen, da. 

 

Etter det, så ble vel Irene Ottesen nesten forelsket kanskje, i han her spretten, da. 

 

(Det var ikke langt unna ihvertfall vel, sånn som jeg husker det). 

 

For etter at hu hadde fått blomster, av han her spretten. 

 

Så husker jeg det, at Irene Ottesen smilte og nesten strålte da, (må man vel si). 

 

Så da ble hu plutselig veldig fornøyd, (sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Etter at hu først hadde vært veldig nedtrykt, (på jobb), og klaget til meg, om han her spretten, da. 

 

Så en kvast med roser, (eller hvordan blomster det kan ha vært), de kan gjøre en stor forandring, på 

sinnstilstanden, hos en dame, da. 

 

(Hvis man bruker Irene Ottesen, som eksempel. 

 

Sånn som det virka som for meg, at følelsene hennes, ovenfor han spretten, forandret seg, 

ihvertfall). 

 

Irene Ottesen sine følelser, ovenfor han spretten. 

 

De var som natt og dag, før og etter at hu fikk blomster, av han spretten, (vil jeg si). 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så kvinner er veldig følelsestyrte vesen, som er mye styrt av blomster, (og lignende), kan det virke 

som. 

 

(På Irene Ottesen ihvertfall, vil jeg si). 

 

Så man bør kanskje tenke seg om, ihvertfall en eller to ganger, før man stoler for mye, på disse 

kvinnene, da. 

 

Som er så lette å påvirke, med blomster og annet. 

 

(Må man vel si). 

 

Hvis kvinner er så lette, å styre og påvirke. 

 

Så er de vel ikke så veldig pålitelige, (må man vel si). 

 

(Noe sånt). 

 

Og han spretten, (som var myk i kroppen, (virka det som), selv om han vel må ha vært nesten en 

generasjon eldre, enn Irene Ottesen og meg, (sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 



 

Han dukka også opp på Rimi Bjørndal. 

 

Noen år seinere. 

 

På den tida jeg jobba som låseansvarlig der. 

 

(Noe jeg jo gjorde fra fra sommeren 2002 til desember 2003. 

 

Mens jeg gikk de første tre semestrene, ved ingeniørhøyskolen). 

 

Og da husker jeg det, at han spretten sa til meg det. 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Kanskje jeg nekta han å kjøpe øl, eller noe sånt. 

 

Siden han hadde vært full, i butikken, (eller noe). 

 

Det husker jeg ikke helt, hva foranledningen var, for denne episoden. 

 

For det er jo noen år siden, for å si det sånn). 

 

At han trodde at jeg brukte amfetamin, siden jeg hadde så store ringer, under øya. 

 

Også meg da, som hadde slutta som butikksjef for å studere. 

 

Siden jeg jo var så overarbeidet, etter mange års blodslit, (må man vel nesten kalle det), i Rimi. 

 

Men jeg tok ikke han spretten alvorlig, da. 

 

For jeg huska jo det, at han hadde hatt slåsskamp mot Irene Ottesen, i butikken, også. 

 

(I 1996 eller 1997, må det vel ha vært). 

 

Så jeg tenkte på han spretten som en kriminell cirka da, (for å være ærlig). 

 

Så å bli prata dritt om av en kriminell. 

 

Hvem bryr seg om det, liksom. 

 

Nei, det er ikke noe å bry seg om, mente nok jeg, da. 

 

Hvis du blir tulla med av kriminelle og ustabile folk. 

 

Så vil vel det ofte bety at du er bra person, tenkte vel jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg mener å huske det. 

 

At Toro aka. Thor Arild Ødegård, (min lederkollega, på Rimi Bjørndal). 



 

Han begynte så å spinne videre, på dette oppspinnet, som han spretten, hadde sagt til meg, da. 

 

(Etter at han spretten vel antagelig hadde gjort et eller annet galt først. 

 

Siden det hadde blitt en slags konfrontasjon, liksom. 

 

Mellom han spretten og meg, da). 

 

Og jeg mener å huske at Toro sa det, (om meg da), til en eller annen kollega av oss. 

 

(Muligens vår lederkollega Fredrick). 

 

At 'Han ser søren meg sånn ut', (eller noe sånt). 

 

Så Toro begynte vel å dramatisere videre, på det her usaklige sludderet, som han kriminelle og 

aggressive spretten, (må man vel kalle han), hadde sagt om meg, da. 

 

Så da mista jeg enda litt mer respekt, for Toro, (må jeg innrømme). 

 

Siden jeg hadde hatt vanskelig for å ta Toro helt på alvorlig, (fra før det her), da. 

 

For Toro hadde vel jobba, på Rimi Bjørndal, siden 1996, (var det vel). 

 

(Altså i 6-7 år, på den her tida, da). 

 

Og han hadde vel bare klart å bli låseansvarlig, (eller noe sånt). 

 

Men han dreiv jo mye på med DJ-jobbing også, da. 

 

Men han gjorde det vel ikke så bra, som DJ heller, at han kunne slutte, på Rimi Bjørndal. 

 

(Det var forresten noen ungdommer, som 'dreit ut' Toro en gang, (på Rimi Bjørndal), siden han 

jobba på Rimi Bjørndal, husker jeg. 

 

(Fra den tida jeg jobba som låseansvarlig der. 

 

Fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

For Toro var liksom en kul DJ, da, (kjent som DJ Toro). 

 

Så noen ungdommer syntes vel kanskje at Toro var en taper da, siden han jobba så mye, på Rimi 

Bjørndal, (som låseansvarlig), da. 

 

Jeg også gjorde jo det, men det var jo bare ved siden av studiene, liksom. 

 

Og jeg ble jo butikksjef, etter fem år i Rimi, liksom. 

 

Så det gikk mye mer trått, for Toro, i Rimi, da. 

 

(Enn det hadde gjort, for meg). 

 



Men så var kanskje ikke Toro så ambisiøs, (som meg), da. 

 

Og damer på byen, (på Studenten), syntes visst at jeg var en taper, (husker jeg), siden jeg hadde 

brukt 'hele' fem år, (i Rimi), på å bli butikksjef, da. 

 

Men jeg ble nå ihvertfall butikksjef, til slutt, da. 

 

Og hvis jeg hadde startet med å jobbe, i en større butikk, enn Rimi Nylænde. 

 

(Hvor jeg jo først begynte å jobbe, i noe som kunne minne om en heltidsstilling, i Rimi). 

 

Så hadde jeg kanskje blitt butikksjef raskere og. 

 

Men da lærte jeg meg bare mer data osv., på fritida. 

 

Siden karrieren min, i Rimi, gikk så sakte, da. 

 

Også var jeg heller tålmodig, og ventet til jeg fikk sjansen liksom, til å bli butikksjef, da. 

 

Siden det vel er greit, å få med seg det, å jobbe som butikksjef, når man først har jobbet så mange 

år, i butikk, liksom. 

 

(Noe vel også Magne Winnem mente. 

 

Mener jeg å huske, fra tida jeg jobba, som assistent, på Rimi Nylænde). 

 

Men om Toro har blitt butikksjef nå, det veit jeg ikke. 

 

Men det er det vel kanskje noen andre som veit. 

 

Så Toro var litt som en slamp da, (må man vel si). 

 

Og når han i tillegg hørte på sånne kriminelle og ustabile folk. 

 

(Sånn som det virka som, for meg). 

 

Så syntes jeg etterhvert at det ble vanskelig å ha mye tillit, til dømmekraften, til Toro, da. 

 

Og jeg var jo med, på jobbintervjuet, til Toro. 

 

(Som jo Irene Ottesen og jeg, ble gitt som arbeidsoppgave, å arrangere sammen. 

 

Av butikksjef Kristian Kvehaugen. 

 

Rett før han dro på ferie, sommeren 1996. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Men jeg likte ikke det falske smilet, til Toro, (fra det jobbintervjuet), husker jeg. 

 

Og jeg vel aldri vært helt sikker, på hva jeg skulle synes, om han Toro. 

 



(På den tida, som jeg jobba, i Rimi). 

 

Og det er jeg vel egentlig ikke enda. 

 

Toro har nok mange sider, (vil jeg si). 

 

Og det er vaskelig for meg å vite, når han er oppriktig, (eller ikke). 

 

Trodde for eksempel Toro, på det som han spretten sa? 

 

Eller bare lot Toro som at han trodde på det, og spant videre på det, for liksom å undergrave meg, 

(på Rimi Bjørndal), eller noe sånt? 

 

Det er vanskelig for meg å si, hvordan det egentlig var. 

 

Men jeg synes ihvertfall det, at det er litt vanskelig, å skjønne seg, på han Toro. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sånn som jeg husker det, fra den tida jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra 1996 til 1998). 

 

Så hadde Toro mye fravær. 

 

Og det var vanskelig, å stole på, om han kom til å dukke opp på jobben, (sånn som jeg husker det). 

 

(Siden han dreiv mye med DJ-jobbing, og annet da. 

 

Ved siden av jobben, på Rimi Bjørndal). 

 

Selv om jeg må innrømme det, at jeg ikke merka noe til det, at Toro hadde mye fravær, på den tida 

jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, (nemlig fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så det er mulig at Toro ble mer ansvarlig, med årene. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Hvis ikke, så hadde han vel ikke fått blitt leder, på Rimi Bjørndal, (skulle man vel tro). 

 

Men det var ikke sånn, da jeg slutta, på Rimi Bjørndal, i 1998. 

 

(For å bli butikksjef. 

 

På Rimi Nylænde). 

 

At jeg hadde regna med det, at Toro etterhvert ville bli forfremmet til leder, på Rimi Bjørndal. 

 



Men det var vel sånn noen ganger, (på den her tida, ihvertfall), at Rimi bare tok de folka de hadde, i 

butikken. 

 

Og nesten truer de med sparken, hvis de ikke vil jobbe, som ledere. 

 

(For eksempel hvis andre leder slutta, eller ble sykmeldt). 

 

Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall. 

 

Så det kan være at Toro ble leder, på Rimi Bjørndal, fordi at de hadde stor mangel, på ledere, en 

sommer, (eller noe sånt), da. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Det at Toro ble leder, (på Rimi Bjørndal). 

 

Det skjedde i de årene, som jeg jobba, som butikksjef, (på Rimi Nylænde aka. Rimi Lambertseter, 

Rimi Kalbakken og Rimi Langhus). 

 

(Nemlig fra 1998 til 2002). 

 

Så hva grunnen var, til at Toro, ble leder, på Rimi Bjørndal. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det er det vel antagelig noen andre, som vet. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at Toro sa det en gang. 

 

(Enten mens jeg jobba, som assistent, på Rimi Bjørndal, fra 1996 til 1998. 

 

Eller mens jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

På bussen, (eller om det var på t-banen), ned til sentrum, etter jobben, (en dag), på Rimi Bjørndal. 

 

(Til en som hadde sagt noe sånt, som at han hadde lyst til å flytte, til England). 

 

At folk som bodde i England, det var sånne folk som bare tenkte på penger, osv. 

 

(Så det er mulig at Toro er kommunist, (eller noe sånt). 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og for å ta med om det, så har jeg aldri brukt amfetamin. 

 

Ikke en så mye som en eneste gang. 

 

Selv om jeg ble tilbudt 'pepper' en gang, som jeg skulle kjøpe burger, på Torgbua, (like ved Plata 

der). 

 

For de burgerne hadde så godt rykte. 

 

Og 'pepper' er visst slang for amfetamin, da. 

 

Men jeg har aldri hatt noe ønske om å bli mer stressa, enn det jeg er, liksom. 

 

Jeg klarer meg bra med alkohol og sigaretter, (må jeg vel si). 

 

Det var bare sånn at jeg ble litt nysgjerrig, på hvordan hasj egentlig virka, en gang. 

 

(Da jeg nesten var tredve år). 

 

Etter å ha lest, at folk på irc, reklamerte mye for hasj osv., da. 

 

Og skrev at hasj var mindre skadelig, enn alkohol osv., da. 

 

Så de ufarliggjorde hasj, da. 

 

Og jeg tenkte da, at det ikke var noe farlig, å prøve. 

 

Siden dette stoffet også, (mer eller mindre ihvertfall), ble gjort lovlig, i land som England og 

Tyskland, på den her tida. 

 

(Rundt 1998). 

 

Husker jeg at jeg leste, i Aftenposten eller på nettet, vel. 

 

Men jeg har aldri lagd en joint selv. 

 

(For det veit jeg ikke hvordan man gjør). 

 

Så jeg måtte da be min halvbror Axel, om å lage en sånn joint, for meg, en gang. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Sånn at jeg fikk prøvd denne berømte hasjen, da. 

 

Som min halvbror Axel, min søster Pia og min tante Ellen, alle tre pleide å røyke. 

 

(Eller Ellen røyka vel marijuana, og ikke hasj). 



 

Så sterkere stoff, enn hasj, det har jeg aldri brukt. 

 

(Og det med hasjen, det var bare et engangstilfelle. 

 

Etter at jeg ble liksom ble overtalt, av folk på nettet osv., til å prøve det, da). 

 

Jeg har også prøvd hasj og kokain, (eller hva det var), en del andre ganger, i etterkant av den 

enkeltepisoden, (da jeg spleisa med Glenn Hesler, på å kjøpe fem gram hasj). 

 

Men da har det alltid vært sånn, at noen har stappa en joint, opp i trynet på meg, (i fylla, osv.), 

liksom. 

 

Og jeg da nesten har syntes at jeg måtte ta et trekk, for å ikke virke som en purk liksom, (eller noe 

sånt). 

 

For jeg var ganske myndig, på jobben, noen ganger. 

 

Så jeg ville ikke at folk, (som røyka hasj, osv.), skulle tro at jeg var en purk, da. 

 

Så derfor hendte det, at jeg tok et trekk, av en joint, på fester osv., fra 1999 til år 2005, (må det vel 

ha vært). 

 

Men jeg klarer ikke selv, å lage en joint, da. 

 

Så jeg kan nesten ikke si at jeg har brukt hasj, (eller andre typer narkotika). 

 

Siden det alltid har vært noen andre, som har laget jointen. 

 

Og det alltid har vært sånn, at jeg har tatt noen trekk, for å liksom være sosial, da. 

 

Og man kan jo ikke velge hvem man er i familie med, liksom. 

 

Når lagfører i militæret, kolleger og nesten alle i slekta di, bruker hasj. 

 

Så blir du nesten erta, hvis du ikke har prøvd det. 

 

Og når hasj liksom ikke skal være så skadelig, (ettersom det jeg har blitt fortalt, ihvertfall). 

 

Så var det vanskelig for meg, å finne på grunner, til å ikke prøve det. 

 

For jeg kjeda meg etterhvert, ettersom årene gikk, da. 

 

Og karrieren min ikke tok helt av. 

 

Og ettersom jeg ikke fikk meg noe dame, heller. 

 

(Av en eller annen grunn. 

 

Det hang kanskje sammen med at karrieren min gikk litt sakte). 

 

Så jeg kjedet meg en del, da. 



 

Og måtte liksom gjøre noe som var rimelig på kanten, etterhvert. 

 

For å liksom ikke føle meg for døll og kjedelig, da. 

 

Så derfor var det at jeg fikk halvbroren min Axel til å lage en joint en gang. 

 

(I 1999, må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St.Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de nesten kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 167: Enda mer fra Rimi Bjørndal 

 

Når det gjelder Thor Arild Ødegård aka. Toro, (som jeg skrev en del om, i det forrige kapittelet). 

 

Så var vel han et år eldre enn meg, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg mener å huske det, fra den første tida, som jeg jobba, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra da jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal, fra 1996 til 1998). 

 

At Toro, når han satt på bussen, ned til sentrum, (etter jobben, osv.). 

 

Så kunne han si til folk han skravla med sånne ting som at: 'Det har du lest i Natt & Dag'. 

 

Når folk han skravla med, på bussen, (som jeg også tilfeldigvis satt på da), liksom prøvde å være 

kule, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Toro var liksom über-kul da, (må man vel si). 

 

(Selv om det vel er første gang, som jeg synes at det passer, å bruke akkurat det ordet). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Toro kjente også Sylvani Bricen, forresten. 

 

(Husker jeg at han sa på bussen, (må det vel ha vært), en gang. 

 

Og han hadde også gått i klassen til, (eller vært kamerat med), Kjetil Andre Aamodt, (mener jeg å 

huske, at Toro nevnte, på bussen ned til sentrum, etter jobben, en gang). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da Toro, (og vel muligens også Thomas Sæther, eller Thomas Kvehaugen). 

 

Nevnte det, at de kjente, Sylvani Bricen. 

 

Så forklarte jeg det, da. 

 

At jeg kjente broren hennes. 

 

Nemlig Marvin Bricen, da. 

 

(Som jo hadde vært lagføreren min, i Geværkompaniet). 

 

For jeg hadde jo sett Sylvani Bricen, på TV, da jeg bodde, på Ungbo. 

 

Og da tenkt det, at det måtte være hu søstera, til Marvin Bricen. 

 

Som han hadde sagt om, en gang, på rommet, til lag 2, tropp 1, (i juli 1992-kontingenten),  på 

Terningmoen. 

 

At søstera hans var så fin, at han nesten fikk vondt, (eller noe sånt). 

 

For hvor mange folk i Norge heter Bricen til etternavn, og er mulatter, liksom. 

 

Nei, det kan vel ikke være så mange, tenkte nok jeg da, (mens jeg så på TV, en gang, mens jeg 

bodde, på Ungbo). 

 

Men når jeg tenker over det nå. 

 

Så har jeg vel aldri fått bekreftet det, at Sylvani og Marvin Bricen, er søsken. 

 

Men jeg var helt sikker på at det var sånn, da. 

 

(På grunn av det Marvin Bricen sa, (om søstera si), i militæret). 

 

Så da Toro og Thomas Sæther, (eller hvem det var igjen), en gang begynte å 'bable', om Sylvanni 



Bricen, på bussen. 

 

(Mens jeg satt like ved dem, da). 

 

Så begynte jeg å 'bable' om at jeg kjente broren hennes, (Marvin Bricen), fra militæret osv., da. 

 

Men når jeg tenker på det nå, så burde jeg nok kanskje ha fått denne informasjonen bekreftet, (et 

eller annet sted). 

 

For dette var jo egentlig bare at jeg la samme to og to, liksom. 

 

Det var jo ikke sånn, at noen faktisk hadde fortalt meg det, at Sylvanni Bricen var søstera til Marvin 

Bricen. 

 

Det var bare noe jeg hadde tatt for gitt, (etter å plutselig ha sett Sylvani Bricen på TV-skjermen), må 

jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Toro sa også det en gang, (husker jeg), at Hanna Østberg, (som jobba i kassa, på Rimi Bjørndal, i 

1997 og 1998, må det vel ha vært), var helt gæern, i fylla, (på fester og sånn), da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort han kalte Toro for 'El Toro', (husker jeg). 

 

Men hvorfor David Hjort kalte Toro for El Toro, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så pleide Toro å feste en del, nede i Oslo sentrum. 

 

Muligens ved St. Hanshaugen, vel. 

 



(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Jeg mener å huske at Toro en del ganger, gikk av 37-bussen, på holdeplassen, før jeg gikk av. 

 

(Noe sånt). 

 

For å feste med en kameratgjeng da, (må det vel ha vært). 

 

Og da klagde vel Toro noen ganger på meg. 

 

Siden jeg ikke festa sammen med noen kameratgjeng, da. 

 

Men istedet satt hjemme, foran PC-en osv., da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra 1996 til 1998). 

 

Så hadde Toro leid et utested, (husker jeg), og arrangert en fest, ikke så langt unna der utestedet Blå 

seinere dukka opp vel, ved Grünerløkka. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da var det sånn, (husker jeg), at også halvbroren Axel, ble dratt med dit. 

 

Av Toro, David Hjort og meg da, (må det vel ha vært). 

 

Og før vi dro på det utestedet, så ville Axel absolutt låne hårgele, av meg, (mens vi var i Rimi-

leiligheten min, på St. Hanshaugen), husker jeg. 

 

Og jeg brukte egentlig ikke hårgele, men en slags hår-styler, som het Pearl Styler, (fra High Hair, 

eller noe lignende). 

 

Og jeg pleide bare å ta litt sånn Pearl Styler, på fingrene, og liksom ta det i håret, nederst ved 

hodebunnen, da. 

 

(Etter at jeg var ferdig å dusje, (om morgenen), da). 

 

Men da vi skulle, på det diskoteket, hvor Toro arrangerte fest. 

 

Så hadde Axel brukt for mye Pearl Styler, da. 

 

Så Axel klagde ganske høyt, 'hele kvelden', på at håret hans hadde blitt seende så rart ut, da. 

 

Siden jeg hadde hatt så rar hårgele liksom, da. 

 



Og nede på dette utestedet, så sa Toro det til meg det, (husker jeg), at: 'Er ikke dette er kult?', (eller 

noe sånt). 

 

(Etter at Axel, David Hjort og meg, hadde klart å komme oss ned, på det her utestedet, til Toro, da). 

 

Men kult og kult, fru Blom. 

 

Det var vel bare cirka 20-30 ungdommer, som satt på gulvet, langs veggene, i et mørkt lokale. 

 

Og med noe slags høy techno-musikk antagelig, da. 

 

(For Toro var jo en techno-DJ, for å ta med om det og. 

 

Eller rave-DJ, heter det kanskje. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg sa ikke det til Toro, at jeg syntes at folka, på det her utestedet hans, virka litt statiske. 

 

Jeg hadde jo ikke vært der så lenge akkurat  heller, (for å si det sånn). 

 

Så det var litt tidlig, (for meg), å gi noe særlig klart svar, om hva jeg syntes, om det her utestedet, 

(og folka), da. 

 

Og Toro dro meg også med bort til baren, som var på den her club-en hans da, (husker jeg). 

 

Og der solgte han bare en type drikkevarer, nemlig en type flaskeøl, som het 'Red Stripe', (husker 

jeg at Toro viste meg), for cirka 25-30 kroner flaska, (eller noe sånt), da. 

 

(Og dette var et øl fra Jamaica, (eller noe lignende), da. 

 

Noe sånt). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 168: Mer fra Oslo's partymiljø 



 

Siden at Rimi Bjørndal hadde to karer, som var velkjente, (må man vel si), i Oslo sitt partymiljø. 

 

(Nemlig Thor-Arild Ødegaard aka. Toro og David Hjort). 

 

Så ble det nesten sånn, at vi istedet for å ha fredagspils, (på Rimi Bjørndal), møttes på kule techno-

party-er osv., på lørdagskveldene. 

 

Ihvertfall så ble det sånn, at Toro, David Hjort og jeg, vil pleide å dra ut, på de samme utestedene, 

på lørdagskveldene, i en del måneder, på slutten av 1997 og begynnelsen av 1998. 

 

Og dette var diverse techno-utesteder, da. 

 

Og jeg likte best alternativ rock, osv. 

 

(Sånn musikk som de spilte på So What, osv). 

 

Så jeg må si at disse techno-club besøkene, var noe jeg ble dratt med på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det første techno-partyet, som Toro fikk meg satt opp, på gjestelista til. 

 

Det var et techo-party, på Rockefeller, (husker jeg). 

 

(Der hvor jeg hadde prøvd å 'ta kassa', (altså å drikke en kasse øl, på et døgn), og endt opp med å 

kline med ei stygg blondinne, i russetida. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok. 

 

Og det var også der hvor jeg hadde vært på masse studentkroer, (og også en Sugarcubes-konsert), 

osv. 

 

Mens jeg gikk det første året, ved NHI. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

På Rockefeller, så var det sånn, at det var flest folk, i 'hoved-rommet' der. 

 

(Nemlig det rommet, hvor Sugarcubes hadde hatt konsert, da. 

 

For å prøve å forklare det sånn). 

 

Men det var også et mindre rom der, på Rockefeller. 

 

Og da gikk inn der, så stod Toro bak platespillerne der, (husker jeg). 

 

Og var DJ, da. 



 

Og Toro lagde faktisk hakk i plata, akkurat da jeg gikk inn der. 

 

Så han fikk kanskje sjokk, da han så at en av sjefene hans, fra Rimi Bjørndal, (nemlig meg), dukka 

opp der, da. 

 

(Enda det var jo Toro som hadde fått meg opp, på gjestelista der. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og de mest 'hardbarka' techno-folka. 

 

De var nok i det rommet, hvor Toro spilte. 

 

(Og ikke ute blant 'massene'). 

 

For Toro spilte som en gud, (må man vel nesten si). 

 

(Med unntak av at han lagde hakk i plata, da). 

 

Og Toro fikk disse hardbarka techno-folka, (som jeg nevnte ovenfor), til å begynne å plystre, 

nærmest i ekstase, (må man vel si), over den her flotte og nesten hypnotiserende techno-musikken, 

da. 

 

Men Toro så ikke engang på meg, husker jeg. 

 

Han bare så ned på platene, og lot som at han ikke så meg. 

 

Eller kanskje han ikke så meg? 

 

Hva vet jeg. 

 

Det var jo et ganske lite rom, og da jeg gikk inn der, så så jeg med en gang Toro, som spilte plater, 

da. 

 

Så at han ikke skulle ha sett meg, det ville ha vært litt rart, vil jeg si. 

 

For Toro var vel ikke full, når han jobbet som DJ, liksom? 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det mest spesielle, fra disse to-tre årene, som jeg noen ganger var med David Hjort, (og noen 

ganger også Toro), litt rundt, i Oslo's party-miljø. 

 

Det var vel den nyttårsaftenen. 

 



(Muligens nyttårsaftenen år 1998). 

 

Som David Hjort dro meg med, på et 'ulovlig techno-party', (var det vel han kalte det). 

 

Dette var en fest, som var i en leilighet, i Skippergata, (som er en sidegate til Karl Johan). 

 

Og David Hjort dro meg med dit, da. 

 

Og David Hjort sin kamerat Roger, (fra Sagene), var også med dit, (husker jeg). 

 

Og denne festen, den var i en vanlig leilighet, som hadde blitt provisorisk bygget om, til et slags 

diskotek, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og en gjest, på denne festen, hadde på seg lege-kostyme, og drakk absinth, (husker jeg). 

 

Noe som David Hjort gjorde et poeng av, (husker jeg). 

 

Men når jeg går på Asda, (for å handle mat), nå. 

 

Så kan jeg også få kjøpt absinth, (siden de selger det, i sprit-hylla der), for å si det sånn. 

 

Men dette er nok ikke snakk om den farlige versjonen av absinth, (som inneholdt malurt, (mener jeg 

å ha lest), som gjorde folk sinnsyke), som fantes i gamle dager. 

 

Og dette hadde jeg vel lest om, i avisene, på den her tida, også. 

 

Så hva som var så morsomt, med han lege-karen, som drakk absinth, det veit jeg ikke. 

 

Men dette sa jeg ikke noe om, til David Hjort da,  (husker jeg). 

 

For det var vel ganske høy musikk der, osv. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en stund etter den her nyttårsfesten. 

 

Så sa David Hjort det til meg, (husker jeg). 

 

At politiet hadde hatt razzia, på det ulovlige nyttårspartyet. 

 

Etter at vi hadde gått derfra, da. 

 

Men hva som var ulovlig, med den her festen. 

 



Det veit jeg ikke. 

 

Men det er kanskje noen andre som veit det. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det utestedet, som jeg var oftest med til, under den her 'fredagspils-tida', med Rimi Bjørndal. 

 

Det må vel ha vært et techno-utested, (som vel ikke hadde noe navn, tror jeg), som lå cirka der som 

utestedet Blå ligger nå. 

 

Nemlig nederst i Maridalsveien, (blir det vel). 

 

(Et utested som lå litt nærmere Maridalsveien, mener jeg å huske. 

 

Enn det utestedet hvor Toro hadde denne club-en sin, (som lå i den samme sidegata, til 

Maridalsveien), hvor han hadde solgt ølet Red Stripe. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Dette andre utestedet, det var ikke Axel med på. 

 

Og der var det snakk om hundrevis av gjester. 

 

Og ikke titalls gjester, liksom). 

 

Og på dette utestedet, (som ikke Axel var med på). 

 

Så møtte jeg engang ei svensk kollega-dame, fra den tida jeg jobba, som assisterende butikksjef, på 

Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

Dette var ei litt anonym dame, i begynnelsen av 20-årene. 

 

Som het Linda, (eller noe sånt), vel. 

 

Hun jobba vel mest tidligvakter, på Rimi Bjørndal, på den tida, som jeg jobba der, som assisterende 

butikksjef. 

 

Mens jeg jobba nesten utelukkende seinvakter, på den her tida, da. 

 

Og det her var ei dame, som var litt som en grå mus, (heter det vel). 

 

Altså, hu så ikke ut som Marilyn Monroe, liksom. 

 

Hu så vel mer ut som hushjelpen til Marylin Monroe, kanskje. 

 



(Noe sånt). 

 

Og hu anonyme, svenske dama. 

 

Hu tok tak rundt Toro og meg da, (husker jeg). 

 

(En gang jeg var med David Hjort og Toro ut på byen.. 

 

En stund etter at jeg hadde begynt som butikksjef, på Rimi Nylænde, (må det vel ha vært). 

 

Men David Hjort, han fortsatte likevel å be meg med ut på byen, da. 

 

Noe som jeg jo hadde tradisjon, for å bli med på, fra den tida, som jeg jobba som assisterende 

butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

Og var kollega, med Toro og David Hjort, der). 

 

Og så. (mens hu holdt rundt Toro og meg), så sa hu anonyme, svenske, Rimi Bjørndal-dama: 'Gutta 

mine', (husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Enda jeg ikke kjente hu svenske dama omtrent, (i det hele tatt). 

 

Siden vi pleide å jobbe forskjellige skift, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Men dette var kanskje ei dame, som Toro. 

 

(Som fortsatt jobba, på Rimi Bjørndal, på den her tida). 

 

Hadde bedt med ut på byen, som noe slags 'fredagspils-greier' da, (på Rimi Bjørndal). 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 169: Enda mer fra Oslo's partymiljø 

 



David Hjort, han hadde også en partykamerat, som het Jens, (husker jeg). 

 

Jens, han hadde brukt for mye heroin. 

 

(Eller om det kan ha vært extasy). 

 

Ihvertfall så bodde ikke Jens i Oslo lenger. 

 

Han bodde istedet i Florø, (på Vestlandet), i forbindelse med at han var på noe slags narkotika-

avvennings-program, (eller noe sånt), sånn som jeg skjønte det. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg syntes kanskje at det ble litt vel mye 'fredagspils', med David Hjort, etterhvert. 

 

Så jeg pleide noen ganger å dra med for eksempel fetteren min Ove, eller broren min Axel, når jeg 

ble dratt med, på 'lørdagspils', med David Hjort, (og Toro), da. 

 

Og en gang, når David Hjort dro meg med ut, på 'fredagspils', og han Jens, (som hadde permisjon, 

eller noe sånt, fra rusavenningsklinikken sin, i Florø), også skulle være med. 

 

Så ringte jeg søstera mi Pia, da. 

 

Og spurte om hu også skulle være med ut. 

 

Så Pia har faktisk truffet både David Hjort og han 'narko-Jens', da. 

 

Og den gangen, så var vel også Roger fra Sagene, med ut på byen, (mener jeg å huske). 

 

(Så Pia har også truffet han, da). 

 

Vi dro da først på utestedet Paleet, (var det vel), ikke så langt unna Østbanehallen der. 

 

Og så dro Roger fra Sagene oss med, til et utested, som het Skansen, (mener jeg å huske). 

 

Skansen var et nyåpnet techno-utested, som holdt til i et nedlagt pissoar(!), (ikke så langt unna 

Rådhusplassen), mener jeg å huske. 

 

(Noe jeg vel antagelig hadde lest om i Natt & Dag). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



På Skansen. 

 

(Et utested som jeg bare var på en gang, vel). 

 

Så skjedde det et par episoder, som jeg fortsatt husker, da. 

 

Og det var at Pia sa til meg det, at den og den dama der, så så kåt ut, (eller noe sånt), da. 

 

Men jeg syntes vel kanskje at hu dama, (som Pia prata om), virka litt fjern, (eller hva man skal kalle 

det). 

 

(Det er vel også mulig, at jeg syntes det, at Pia gikk litt for nærme, når hu ga meg råd, om hvilke 

damer, som jeg liksom burde prøve å sjekke opp, da. 

 

Dette ble vel kanskje litt svett, liksom). 

 

Ihvertfall så endte det med at jeg ikke prøve å sjekke opp hu dama, som Pia sa, at så så 'gutte-gæren' 

ut, da. 

 

(Hvordan nå Pia klarte å se det, at hu dama på Skansen, liksom var så 'klar for kuk', da. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ting, som jeg husker, fra utestedet Skansen. 

 

Det var at David Hjort, plutselig begynte å dra meg med ut på dansegulvet, på dette techno-

utestedet. 

 

(Omtrent som da Magne Winnem og jeg, hadde rocka, ute på dansegulvet, på diverse diskoteker, i 

russetida). 

 

Og jeg var jo ganske musikk-interessert. 

 

(Jeg lasta jo ned mye grunge-musikk, (og annen musikk), fra nettet, som mp3-er, på den her tida). 

 

Så jeg var litt nysgjerrig, på denne nye techno-musikken, (som hadde dukket opp, på 90-tallet), og 

prøvde vel kanskje å forstå den litt, da. 

 

Så dette var vel kanskje en av grunnene, til at jeg ble med David Hjort og dem, ut på byen, ganske 

ofte, da. 

 

Og ute på dansegulvet, på Skansen det. 

 

Så sa David Hjort plutselig det til meg. 

 

At damer ble kåte, av å se på to gutter, som dansa sammen. 



 

Omtrent som at menn ble det, av å se på to damer, som dansa sammen, da. 

 

(Var det vel, at David Hjort prøvde å forklare. 

 

Noe sånt). 

 

Men hvordan David Hjort visste det her. 

 

(At damer ble kåte, av å se to gutter, (eller menn), som dansa sammen). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det er det vel kanskje noen andre som veit. 

 

(Det er mulig). 

 

Så David Hjort, han kunne kanskje noen ganger virke litt homsete da, (må man vel si). 

 

For det er vel en ting, å rocke, ute på dansegulvet, på et diskotek, i russetida, sammen med noen 

medruss. 

 

Men det er vel en del mer homsete, at to menn i 20-åra, danser sammen, (eller ved siden av 

hverandre), på et techno-utested? 

 

Men jeg stod jo ved siden av søstera mi, det meste av tida, som vi var på Skansen der, da. 

 

Så jeg måtte jo nesten prøve å være litt kameratslig og, når David Hjort plutselig ville, at jeg skulle 

bli med, på noe 'skøy' liksom, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På grunn av all denne 'lørdagspilsinga', med David Hjort og Toro og dem. 

 

Så ble det sånn, at hvis jeg begynte å treffe en dame. 

 

(Som med 'Bærumsdama', og ei fra #sol.20ognoe, (på undernet), på irc, som kalte seg for Cathiz). 

 

Så ble det sånn, at det passa best, at jeg møtte disse damene, på søndager, da. 

 

(Også siden jeg seinere begynte å jobbe seks dager i uka, på Rimi Nylænde. 

 

Etter at det hadde vært mye ran der). 

 

Også litt for at hu Bærumsdama så ganske ung ut, vel. 

 



Så det ville kanskje vært litt flaut, å presentere henne, for andre, liksom. 

 

Og hu Cathiz, hu 'klikka' jo, (må man vel si). 

 

Hu ble sur på meg, (på irc), siden jeg bare ba henne med ut, på søndager. 

 

Enda vi bare hadde vært på en date, da. 

 

Og den kan jeg jo prøve å forklare mer om. 

 

Cathiz, hu het egentlig Cathrine, vel. 

 

Og hu var ei studinne, fra Fredrikstad, (eller ihvertfall Østfold vel), som bodde i Oslo, da. 

 

(I et bofelleskap, på Torshov, (eller noe), sammen med en homo blant annet, vel. 

 

Mener jeg ganske vagt å huske, fra irc). 

 

Jeg hadde chatta litt på irc, med hu Cathiz. 

 

Og fått mobilnummeret hennes, da. 

 

Og det hendte jeg pleide å be med 'irc-damer', på kino, da. 

 

Hvis det var noen filmer som jeg hadde lyst til å se. 

 

Jeg skal se om jeg husker hvem dette kan ha vært, igjen. 

 

Det var ei litt tjukk dame, som jeg så Fight Club sammen med, (på Colosseum), husker jeg. 

 

Det var hu finske, (hu som ville ha meg med til Holmenkollen, for å heie på finske skihoppere, 

sammen med venninna si), som jeg så på Sjakalen sammen med, (også på Colosseum kino vel). 

 

Det var hu litteratur-studinna, (også fra Fredrikstad vel), som jeg så 'Villmark' sammen med, (på 

Saga kino), før vi dro på Blue Monk. 

 

(Ei som jeg hadde chatta med på Blink, og ikke på irc, riktignok). 

 

Og det var også til, som jeg husker veldig vagt, (som ikke var så veldig fin), som jeg muligens bare 

gikk for å ta en øl sammen med. 

 

(På et jazz-utested, som lå mellom Karl Johan og St. Olavs plass cirka, vel). 

 

Ei fra Kolbotn, (eller noe sånt), vel. 

 

Også var det hu Cathiz da, som jeg så 'Detektor' sammen med. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Jeg hadde avtalt å møte hu Cathiz, på benkene utafor Narvesen-kiosken, ved Nasjonalteateret. 

 

Vanligvis, så møtte jeg sånne 'kino-damer', utafor Saga kino. 

 

Så det var vel antagelig hu Cathiz, som ville møtes, borte ved Narvesen-kiosken. 

 

(Det er mulig). 

 

Jeg gikk bort til hu Cathiz, og sa hei. 

 

Etter å ha sendt henne en tekstmelding, hvor jeg hadde spurt henne, om hvordan klær hu hadde på 

seg, vel. 

 

Og hu Cathiz, hu viste seg å være, en slank, lyshåret jente, i begynnelsen av 20-årene, med en rød 

Adidas treningsjakke, og musefletter, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu Cathiz, hu sa til meg det, at hu trodde det var en annen kar, som hu kjente, som også het Erik, 

som hu skulle møte. 

 

(Så hu måtte ha glemt, at hu hadde gitt meg mobilnummeret sitt, da). 

 

Så jeg bråsnudde jo, med en gang, og begynte å gå derfra, da. 

 

Siden jeg ble flau. 

 

For da trodde jeg jo det, at hu Cathiz, ikke egentlig hadde lyst til å møte meg. 

 

Men hu Cathiz, hu var raskt ute, og stoppa meg, da. 

 

Og så dro hu meg med, på en kaffebar, som lå ved siden av Saga kino der, da. 

 

Og jeg hadde aldri vært på kaffebar før, så jeg kjøpte meg bare en halvlitersflaske, med Sprite der, 

(husker jeg). 

 

For for meg, så er kaffe noe som farmora mi Ågot drakk, liksom. 

 

Så kaffe er liksom besteforeldre-generasjonen sin drikk, for meg, da. 

 

(Brus er liksom min generasjon sin drikk da, synes jeg, forresten. 

 

Noe sånt). 

 

Men hu Cathiz, hu kjøpte seg en kaffe latte, (eller noe sånt), da. 

 

Og så satt vi i den kaffebaren litt, da. 

 

Mens noen andre damer der så på meg, siden jeg drakk Sprite, (og ikke kaffe), vel. 

 

(Eller hva nå grunnen kan ha vært). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter kinoen, (som jeg betalte vel). 

 

Så begynte hu Cathiz å bable om at hu ville se 'Chicken Run', (eller noe sånt), vel. 

 

Og så gikk vi, bortover mot Karl Johans gate, da. 

 

Og jeg sa 'hadet' til henne, i Karl Johans gate der, da. 

 

(Istedet for å be henne med ut, på Blue Monk, for eksempel. 

 

Hvor jeg jo hadde tatt med Inga Marte Thorkildsen, (hvis det var henne). 

 

Og hvor jeg også tok med hu 'Blink-dama', seinere. 

 

Og hvor jeg også dro med Siri Rognli Olsen, i 2001, var det vel). 

 

Men siden at hu Cathiz trodde at det var en annen, (som også het Erik), som hu egentlig skulle 

møte,  for å gå på kino med). 

 

Så markerte jeg det, da. 

 

Ved å ikke be henne med ut, på for eksempel Blue Monk, for å drikke øl, eller kinoen, da. 

 

For da hadde vel det blitt litt rart, (må man vel si). 

 

Og rød Adidas-treningsjakke. 

 

Det så jo ut som at hu hoppa lengdehopp, (eller noe), i sommer-OL, for Sovjet, (på 70- eller 80-

tallet), omtrent. 

 

(Selv om hu var veldig slank og og også ganske pen, hu her Cathiz da, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter det her, så chatta jeg jo, med hu Cathiz, på irc, en par-tre ganger, (eller noe sånt). 

 

Det står på Wikipedia, at filmen Detektor, hadde premiere, på kino, i år 2000. 

 

Så denne date-en, den må vel ha vært sommeren år 2000, (eller noe sånt). 

 

Eller kanskje høsten år 2000, siden vel både hu Cathiz og jeg, hadde hatt jakker på oss. 



 

(Hu Cathiz, hu hadde jo på seg den røde Adidas treningsjakka si. 

 

Og jeg selv, jeg hadde vel på meg den dyre, syrevaska, svarte Marlboro-jakka mi, som jeg hadde 

kjøpt meg, (for å ha en kul, kort jakke liksom, når jeg skulle på byen, osv.), etter at mora mi døde, 

og jeg fikk en del penger, siden hu visstnok hadde hatt en livsforsikring, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og først, så klikka jo hu Cathiz da, siden jeg bare ba henne med ut, på søndager. 

 

Men det var fordi, at jeg jobba seks dager i uka, (som butikksjef), på Rimi Nylænde. 

 

For jeg jobba der også på lørdager, siden det hadde vært så mye ran, på Rimi Nylænde, i år 1999 og 

år 2000, da. 

 

(Og jeg prøvde å roe ned medarbeiderne, på Rimi Nylænde, litt. 

 

Ved å selv sitte i kasse, på Rimi Nylænde, de siste fem-seks timene, på lørdagene, da. 

 

Siden det var iløpet av disse timene, at det oftest var ran, da). 

 

Og derfor, så var det egentlig bare på søndager, at jeg liksom hadde ork, til å gå ut, på date, da. 

 

Hvis ikke, så hadde det blitt veldig stressende, for meg. 

 

Det var en ting, å møte folk jeg kjente fra før, etter jobben, en lørdagskveld. 

 

Men når jeg skulle møte damer, (som jeg nesten ikke kjente fra før). 

 

Så ville jeg vel gjerne gå ut på en fridag, da. 

 

Kanskje fordi at det hadde gått så dårlig, da jeg møtte hu Inga Marte Torkildsen, (hvis det var 

henne), på Blue Monk, en dag som jeg var rimelig sliten, og ble fort full, og liksom nesten salig, av 

den fine musikken, (nemlig Red Hot Chilli Peppers, med albumet 'Californication'), da. 

 

Men hu Cathiz, hu klikka da, (av en eller annen grunn). 

 

Siden jeg bare ba henne med ut, på søndager da, (som hu sa, på irc). 

 

(Uten at jeg skjønte, hvorfor det skulle være så ille. 

 

Søndager var en rolig dag, som man godt kunne gå ut på, (mente vel jeg). 

 

Siden det ikke skjedde så mye annet, den dagen, liksom. 

 

Men hu Cathiz, hu var kanskje kristen, (eller noe), da. 

 



Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den samme høsten, som jeg var på date, med hu Cathiz. 

 

Så ble jeg jo forfremmet liksom, til butikksjef, på den mye større butikken, Rimi Kalbakken. 

 

Og der, så fikk jeg jo problemer, med assistent Kjetil Prestegarden, fra dag 1. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så jeg skjønte ganske tidlig det, at jeg ikke kom til å få suksess, som butikksjef, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Jeg skjønte at jeg var heldig, hvis jeg klarte å unngå å få sparken. 

 

(Siden jeg skjønte det, at jeg liksom hadde blitt lokket i en felle der, da. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Og det virka som noe veldig flaut for meg, å få sparken, i Rimi liksom, da. 

 

Så derfor, så ble jeg litt deprimert, denne høsten. 

 

Og i månedene fremover. 

 

Så da hu Cathiz kontakta meg, på irc, etter at jeg hadde jobbet, på Rimi Kalbakken, i en del 

måneder. 

 

Så var jeg veldig langt nede, da. 

 

Og orka ikke tanken, på å dra ut på byen, da. 

 

Og hu Cathiz, hu prata om en annen kar, som hu kjente, da. 

 

Som hu kanskje skulle gå ut med. 

 

Så hu hadde noe annet på gang, skjønte jeg. 

 

Men like etter det her igjen, (må det vel ha vært). 

 

Så dro jeg ut, på date, med hu Blink-dama, da. 

 

Men mellom disse to date-ene, så var jeg gjennom en veldig tøff tid, som butikksjef, på Rimi 

Kalbakken, da. 

 

Hvor jeg måtte jobbe veldig hardt, og det virka som at alle var mot meg, liksom. 



 

Så det var jo som å være i helvete omtrent, å være butikksjef, på Rimi Kalbakken, (må jeg vel si). 

 

Og 'Villmark', den filmen hadde premiere, i 2003, (så jeg på Wikipedia nå). 

 

Så hu Blink-dama, hu var jeg altså på date med, mens jeg studerte, ved ingeniørhøyskolen, da. 

 

Så det gikk et par år, mellom disse date-ene. 

 

Og disse to årene, så var jeg langt nede, da. 

 

Siden jeg hadde fått så store problemer, på jobben min, i Rimi. 

 

(Først og fremst som butikksjef, på Rimi Kalbakken, i år 2000 og år 2001). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde jobba, på Rimi Kalbakken, en stund. 

 

Og liksom gått inn i en krise, siden det gikk så dårlig, i den jobben, da. 

 

Så dukka David Hjort og Erik Dahl opp, i Rimi-leiligheten min. 

 

Og de lurte på om jeg hadde noen damer, som jeg date-et med, for øyeblikket. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Og jeg forklarte det da, at jeg hadde ikke bedt hu dama jeg date-et med, ut noe mer, på en del 

måneder, da. 

 

(Men jeg forklarte ikke det, at jeg var midt i en krise liksom, da. 

 

Siden det gikk så dårlig, på jobben, osv). 

 

Så David Hjort og Erik Dahl. 

 

De begynte å vitse om det. 

 

At: 'Dama blir bestemor', osv. 

 

Før jeg fikk bedt henne med ut igjen, liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var nesten som at David Hjort og Erik Dahl visste at jeg hadde vært på date, med hu Cathiz 

da, (syntes jeg). 

 

(Noe sånt). 



 

Men hvordan de kunne vite det, det veit jeg ikke. 

 

For jeg hadde vel ikke fortalt om denne date-en, til noen, (tror jeg). 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg chattet aldri noe mer, med hu Cathiz, etter at jeg hadde vært igjennom, denne jobb-relaterte 

krisen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og David Hjort, han fortalte meg også en slags historie, om narko-Jens, en stund etter, (må det vel 

ha vært), at vi hadde vært ute på byen, med narko-Jens, (og Pia), husker jeg. 

 

Og det David Hjort sa. 

 

Det var at narko-Jens bare ville være sammen med damer, som hadde smale rumper, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 170: Mer fra tiden jeg jobba som butikksjef i Rimi 

 

Etter at David Hjort sin samboer Linn Korneliussen, flytta til Bergen. 

 

Og før David Hjort ble sammen med Melina Jørgensen, (eller hva hu heter igjen). 

 

Så var David Hjort sammen med en annen dame, (husker jeg). 

 

Og det var ei svensk dame, (i begynnelsen av 20-årene vel), som bodde i en av etasjene over meg, i 

Rimi-bygget, (husker jeg). 

 



Så plutselig, så kunne jeg få David Hjort på døra, uten noe forvarsel, da. 

 

(Mens før han ble sammen med hu svenske dama, så ville vi alltid ha avtalt, å dra ut på byen, flere 

dager i forveien, osv). 

 

Så det var litt kjipt, husker jeg at jeg syntes. 

 

For jeg hadde jo nekta Leif Jørgensen og dama hans, å komme på besøk hos meg, (uten avtale), på 

den tida jeg flytta inn i Rimi-bygget, på St. Hanshaugen. 

 

(Nemlig i januar 1996. 

 

Var det vel. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i den her boken). 

 

Men David Hjort, han hadde jo vært på en del fester hos meg, før det her. 

 

Så når han plutselig dukka opp, på døra mi, med hu svenske dama si og også med søstera si, 

(nemlig Venevil). 

 

Så måtte jeg nesten slippe inn dem, syntes jeg. 

 

Selv om det her var midt i den krisen jeg hadde, på grunn av problemene jeg hadde, som butikksjef, 

på Rimi Kalbakken. 

 

Så jeg hadde bare liggi og slappa av, i noen dager, i en ferie, (eller hva det kan ha vært), da. 

 

Og jeg hadde ikke barbert meg og dusja, på to-tre dager, (husker jeg). 

 

For jeg pleide å dusje før jeg gikk ut av leiligheten, da. 

 

Og jeg pleide ikke å få uventet besøk på døra, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg gikk ut på terrassen min litt, da det her besøket dukket opp, da. 

 

Og da mener jeg at jeg overhørte det, at hu svenske dama, sa til David Hjort, at hu ikke ville ha 

gjort det, hvis hu hadde vært sånn ubarbert osv., som jeg var, da. 

 

(Kanskje fordi at hu ikke ville at noen skulle se henne, fra en leilighet over gata, eller noe. 

 

Hva vet jeg). 

 

Hu svenske dama, hu ble også imponert, over et sølv-askebeger, som jeg hadde fått av bestemor 

Ingeborg, en gang, (husker jeg). 

 



(Dette var muligens under et senere besøk, fra dette paret). 

 

Hu turte nesten ikke å bruke det. 

 

Enda det stod framme, på det stuebordet, som jeg hadde fått av foreldra til Elin fra Skarnes, en 

gang. 

 

For hu svenske dama, hu syntes at det sølv-askebegeret, virka for fint, til å brukes, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men bestemor Ingeborg hadde vel sagt det til meg, i sin tid, at det askebegeret ikke var så fint, da. 

 

For det hadde ikke sølvmerke, (eller noe sånt). 

 

Og det var en slags spiddet hund eller gris, i midten av det askebegeret. 

 

(Som ligger sammen med tingene mine, fra Heimevernet osv., hos City Self-storage, i Oslo). 

 

Og det var en litt rar detalj, husker jeg. 

 

Det var nesten som at det askebegeret, var ment å henge i taket. 

 

Siden den 'dingsen', som spiddet grisen, liksom formet en slags sirkel, etter å ha spiddet dyret, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under et av David Hjort og hu svenske dama sine besøk. 

 

(De var vel på to-tre besøk hos meg, til sammen, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så så vi på musikk-videoer, på en eller annen TV-kanal, (husker jeg). 

 

Først så var det en svensk sang, som vi så på, som het 'Vil ha', (eller noe sånt). 

 

Og like etterpå, så dukka det opp en annen sang, som David Hjort digga, (husker jeg). 

 

Og det var Fatboy Slim, med sangen 'Rockafeller Skank', (husker jeg). 

 

Og David Hjort lo av han eldre mannen, som bevegde seg hakkete liksom, i den musikkvideoen, da. 

 

Og det virka nesten som, for meg, at David Hjort visste det, at den musikkvideoen kom til å dukke 

opp, (husker jeg). 

 



(En video som var ny, på den her tida, vel). 

 

Men dette kan jo selvfølgelig bare ha vært en tilfeldighet og. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sjekka dette på Wikipeida nå. 

 

Og Rockafeller Skank, den er visst fra 1998. 

 

Så dette var ikke en ny sang, på denne tiden, som jeg trodde. 

 

Men sangen 'Vill ha', den fant jeg også, på Wikipedia nå. 

 

Og den var med de svenske artistene Feven og Petter. 

 

Og den er fra 2001, (så jeg nå). 

 

Så dette var nok i 2001 en gang, da. 

 

Mens jeg fortsatt jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Og jeg husker at jeg prøvde å finne den sangen. 

 

For dette var vel før jeg begynte å bruke Google, (tror jeg). 

 

Og til slutt, så fant jeg ei svensk dame, på irc, som visste hvem det var, som hadde denne sangen. 

 

Og da spurte jeg henne, om hu det var noen norsk sang, som hu leita etter. 

 

Og hu hadde hørt en norsk sang, som gikk sånn her cirka. 

 

'Er det ikke mer frukt igjen', (eller noe sånt). 

 

Og det var en sang med Bare Egil Band, (eller Gartnerlosjen), eller noe sånt, (husker jeg). 

 

(For den fant jeg, på nettet, da. 

 

Etter en stund. 

 

Og sendte denne tilbake, til hu svenske irc-dama, da). 

 

Og den sangen, den spilte jeg for David Hjort, (og muligens for Roger fra Sagene), da. 

 

En gang de var på besøk hos meg. 

 



Men de likte ikke den sangen, (tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort og hu svenske dama. 

 

De må ha slått opp, en gang, våren 2001, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

For en gang, en del måneder etter at dette paret, hadde besøkt meg, da. 

 

Så møtte jeg tilfeldigvis hu svenske dama, i heisen, på vei ned til første etasje, i Rimi-bygget, (må 

det vel ha vært). 

 

(Jeg skulle kanskje ut for å kjøpe meg noe mat, (eller noe), da). 

 

Og da spurte hu svenske dama meg, om jeg skulle ut på byen, (husker jeg). 

 

Siden dette var en torsdagskveld, da. 

 

Men da måtte jeg nesten le, (husker jeg). 

 

For hvis hu svenske dama hadde kjent meg. 

 

Så hadde hu visst det. 

 

At det var en ting, som jeg aldri pleide å gjøre. 

 

Og det var å gå ut på byen, dagen før jeg skulle jobbe. 

 

Det orka jeg ikke, å jobbe som leder, i Rimi, og samtidig være fyllesyk, liksom. 

 

I en Rimi-butikk, så kan det bli sladder, av det minste. 

 

Og hvis man var fyllesyk på jobb, (som butikksjef), så ville det nok ikke ta lang tid, før man mistet 

all respekt, fra sine kolleger. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men jeg regna ihvertfall med, at denne forespørselen, fra hu svenske dama. 

 

(Hu bøy seg vel nesten fram, må man vel si). 

 

Betydde det, at hu ikke var sammen med David Hjort lenger. 

 

Men dette var jo i 2001, og jeg hadde jo da allerede fylt 30 år. 

 



Så jeg var nok cirka ti år eldre, enn hu her svenske dama, da. 

 

Så så ung var jeg ikke, (syntes jeg), at jeg kunne gå ut på byen, (og drikke meg full osv.), på en 

torsdagskveld. 

 

Siden jeg skulle jobbe, på fredagen, da. 

 

Ikke midt i uka, liksom. 

 

Det hadde nok ødelagt for konsentrasjonen min, i butikken, tror jeg. 

 

Elisabeth Falkenberg, som var butikksjefen min, da jeg jobba, på Rimi Nylænde, mellom 1993 og 

1996. 

 

Hu hadde jo blitt så sur på meg, da jeg flytta, til St. Hanshaugen. 

 

For da mente hu at jeg bare kom til å gå ut på byen, og feste, midt i uka. 

 

Enda dette var noe jeg aldri gjorde. 

 

Så Elisabeth Falkenberg, hu var kanskje litt fordomsfull, da. 

 

Hu mente visst at alle som bodde i sentrum, festa midt i uka. 

 

Men jeg festa bare i helgene, (må jeg si), den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og selv om jeg hadde festa på ukedagene, så ville jo ikke dette ha vært Falkenberg sin 'business', 

liksom. 

 

Så lenge jeg gjorde jobben min, så hadde ikke hu noe med hva jeg gjorde, på fritida, (mener jeg). 

 

Så dette var som noe virkelig idiotisk for meg, (husker jeg). 

 

Falkenberg likte ikke at jeg festa midt i uka. 

 

(Noe hu ikke hadde noe med. 

 

For det som spilte noen rolle, det var at jeg gjorde jobben min, når jeg var på jobben. 

 

Det var det jeg skulle dømmes utifra, mente jeg). 

 

Men det som gjorde denne kjeftinga, fra Falkenberg, så idiotisk. 

 

Det var jo at jeg ikke pleide å gå ut midt i uka. 

 

Jeg klarte meg lenge, med å gå ut på byen, i helgene. 

 

Så å få kjeft for noe man ikke har gjort. 

 

Og som er lov til å gjøre. 

 

Det blir jo som noe fullstendig idiotisk, mener jeg. 



 

Så enkelte ganger, så blir det som idioter, (må man vel kalle dem), sier, så 'far out', at man nesten 

ikke klarer å forklare det engang. 

 

(Må man vel si). 

 

Men etter det her, så så jeg aldri noe mer, til hu nevnte svenske dama, (som hadde vært sammen 

med David Hjort), da. 

 

Jeg hadde kanskje blitt med ut på byen, hvis det hadde vært en fredag eller lørdag, (eller noe sånt). 

 

(Men da hadde kanskje David Hjort blitt sur. 

 

Hva vet jeg). 

 

Men en torsdag, det ble for stressende, husker jeg, (at jeg syntes). 

 

Siden dette var midt i uka, da. 

 

Og jeg sikkert var sliten, siden jeg pleide å jobbe ganske hardt. 

 

Og siden jeg hadde masse bestillinger og sånn, i hodet da, sikkert. 

 

Og huska hvordan ditt og datt, var i butikken, da. 

 

Så jeg ville kanskje ikke ha husket alt jeg burde ha husket, (på jobben), hvis jeg hadde drukket, midt 

i uka, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen ganger, så dro jo Rimi meg meg på fester, midt i uka. 

 

Så dette var unntakene, da. 

 

Rimi-båtturen, for assistenter, den pleide jo å være midt i uka. 

 

Og en gang, (mens Stian Eriksen var assistenten min, på Rimi Nylænde), så var vi på leder-besøk, 

(med PØF sitt distrikt vel), på Ringnes eller Frydenlund bryggeri, (husker jeg). 

 

(Den gamle bryggeribygningen, som ligger nedenfor Torshov. 

 

Den bygningen har en egen pub, hvor Ringnes pleier å ha bedriftsbesøk, og sånn, da). 

 

Og da drakk vi en del, midt i uka, (må det vel ha vært), husker jeg. 

 

Men plutselig, så var all ølen drukket opp da, (husker jeg). 

 

Og den eneste ølen som var igjen. 



 

Det var en flaske Guinness, eller Newcastle Brown Ale, (eller noe sånt), da. 

 

(Altså en flaske veldig mørk øl, da. 

 

Som smakte beskt, sånn som jeg husker det). 

 

Så en advarsel til de som drar på bedriftsbesøk dit. 

 

Ølen tar ganske fort slutt. 

 

Og da er det stopp, liksom. 

 

Så det er ikke som på en vanlig pub, hvor man vet det, at serveringen stenger da og da, liksom. 

 

Neida, plutselig så tar alle drikkevarene slutt. 

 

Og da er det maks en flaske brunt øl igjen, liksom. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg sjekka YouTube nå, og den Fatboy Slim-sangen, som David Hjort digga, på et av de besøkene, 

som han var på hos meg, sammen med hu svenske Rimi-dama, (som bodde i etasjen over meg, var 

det vel). 

 

Det var ikke 'Rockafeller Skank', som jeg skrev ovenfor. 

 

Men det var 'Weapon of Choice', så jeg nå, (når jeg søkte etter musikkvideoen, på YouTube). 

 

Og den sangen, som hu svenske irc-dama, (som jeg skrev om ovenfor), ville ha. 

 

(Siden hu sendte meg den svenske mp3-en, var det vel. 

 

Det var sangen 'Krise', med Bare Egil Band. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 171: Mer fra byturene med David Hjort og Toro 

 

En gang, på den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra 1996 til 1998). 

 

Så hadde David Hjort og Thor-Arild Ødegaard aka. Toro, fått meg til å bli med på, å møte dem, 

utafor Oslo S., en lørdagskveld. 

 

Disse dro meg med, mot Torggata. 

 

(For vi skulle på Valentinos, (eller noe sånt), vel). 

 

Og ved Youngstorget, så så vi noen utlendinger, som slåss, mot noen norske folk. 

 

Og i Torggata, så foregikk det noe veiarbeid. 

 

Så da Toro, David Hjort og meg, gikk bortover der, så havna vi i bråk, med disse utlendingene. 

 

Siden de liksom stoppa opp, da. 

 

Og jeg trodde vel ikke at de ville bråke med oss og. 

 

Siden de nettopp hadde vært i bråk, med noen andre ganske unge nordmenn, (som gikk motsatt vei 

av dem), på Youngstorget. 

 

Og jeg gikk først. 

 

Og jeg husker at jeg ikke følte meg helt varm i trøya, denne kvelden. 

 

For jeg hadde vel ikke drukket noe, før jeg møtte disse Rimi Bjørndal-kollegene mine. 

 

(Og Oslo S. er jo ikke akkurat noe hyggelig sted, å møte folk på, en lørdagskveld. 

 

Må man vel si. 

 

Så humøret mitt var ikke helt på topp, da). 

 

Så hadde kanskje lyst på en halvliter, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det som skjedde. 

 

Det var at en ganske lav og tettbygget marokkaner, først spurte meg, om: 'Er du norsk?'. 



 

(Hvis det ikke var kameraten hans, (en mye større pakistaner), som spurte, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

For dette er jo noen år siden, for å si det sånn). 

 

Jeg svarte ikke noe. 

 

For jeg likte ikke å bli forhørt, av folk jeg ikke kjente, på gata. 

 

Og det som skjedde da. 

 

Det var at han lave marokkaneren. 

 

Han tok et såkalt 'round-kick', (mener jeg at David Hjort kalte det). 

 

Og sparka han meg i trynet, da. 

 

Og jeg har jo ikke drevet med kampsport. 

 

Så jeg skjønte ikke helt hva som skjedde, før jeg kjente skoa, til han innvandreren, i trynet, da. 

 

(For det var vel ganske mørkt også, i Torggata der. 

 

Noen hadde kanskje slått av noen gatelys. 

 

(I forbindelse med veiarbeidet). 

 

Hva vet jeg). 

 

David Hjort, han begynte så å slåss, mot han store pakistaneren. 

 

(Altså ikke han som ikke sparka meg, i trynet. 

 

Men kameraten hans liksom, da). 

 

Mens jeg ble stående, og se på han minste slåsskjempen, (eller 'street-fighteren'), et lite sekund, da. 

 

Jeg fikk så med meg David Hjort og Toro, bort fra de her folka, da. 

 

For vi var jo bare ute på noe slags fredagspils, med Rimi Bjørndal, liksom. 

 

Så jeg ville ikke ha noen sykmeldinger, på jobben, etter å ha blitt banka opp, av noen slåsskjemper, 

(på byen), liksom. 

 

(For på den her tida, så var det jo vanskelig å få tak i nok folk, på Rimi Bjørndal, da. 

 

På grunna av oppgangstidene, osv. 

 

Så jeg hadde vel dette litt bakhodet, når vi var på 'fredagspils' og). 

 



Og hverken Toro eller David Hjort, hadde blitt forfremmet, til Rimi-ledere ennå, på den her tida. 

 

(Så dette var nok våren 1998, eller noe sånt). 

 

Så jeg følte meg litt som den eneste voksne, i flokken, (siden jeg var den eneste Rimi-lederen der), 

da. 

 

(Og det var også med en eller to andre folk, i denne Rimi Bjørndal-gjengen. 

 

Nemlig ei brunette, som David Hjort kjente. 

 

Og muligens Erik Dahl. 

 

Men om Erik Dahl var med, det husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Men jeg mener å huske, at det var fire personer, fra Bjørndal, som jeg møtte, på Oslo S. der, da). 

 

Og jeg fikk litt sjokk, av å bli sparka i trynet. 

 

Så etter at situasjonen hadde roet seg ned litt. 

 

(For jeg trodde at de utlendingene fortsatte å gå, den veien som de hadde gått, da vi først så dem, 

(da vi gikk forbi der Mono seinere dukka opp cirka), da). 

 

Så gikk jeg inn på et utested, som het 'Den Runde Tønne', (eller noe sånt). 

 

Som lå like ved der jeg ble angrepet, da. 

 

(Og det var vel muligens der, som jeg hadde spilt biljard, en eller to ganger, mens jeg var i 

Geværkompaniet. 

 

Og jeg hadde helgeperm, og lite å finne på, da. 

 

Siden at den 'party-dressen' min, fra 1989, hadde blitt rimelig slitt, i 1992/93, da. 

 

Så da gikk jeg ikke så mye på byen, mens jeg var i Geværkompaniet. 

 

Siden jeg var vant til å gå i dress på byen, da. 

 

For å si det sånn). 

 

På doen, på Den Runde Tønne. 

 

Så så jeg det, at jeg hadde fått et sår, (som blødde), i trynet. 

 

For huden, på et område, på 5-10 kvadratcentimeter kanskje, var sparka bort, da. 

 

Og vedkommende utenlandske slåsskjempe. 

 

Han hadde hatt noen slags pigger, under sålene, til skoa sine, da. 

 

(Virka det som, for meg, ihvertfall). 



 

Så hvis jeg ser meg nøye i speilet, den dag i dag. 

 

Så kan jeg fortsatt se et, (mer eller mindre), hvitt arr, under det venstre øyet mitt. 

 

Og i det arret, så er det også et slags merke, etter noe jeg tror må ha vært en pigg, som satt i skoa, til 

han marokkaneren, som sparka meg i trynet, da. 

 

For jeg husker at han hadde hatt noen slags joggesko, av noe slag, vel. 

 

Og jeg lurer på om det var pigger, under sålene, til disse treningsskoa, da. 

 

Siden jeg liksom fikk et sånt pigg-aktig merke, i trynet, (etter det her sparket), da. 

 

(I tillegg til at det også ble borte en hud, i trynet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På doen, på det her utestedet, (Den Runde Tønne). 

 

Så spurte en kar meg, om hva som hadde skjedd. 

 

Siden jeg stod og tørka bort blod, fra trynet mitt, da. 

 

Og jeg forklarte det, at jeg hadde blitt sparka i trynet, (av noen utlendinger), da. 

 

Og han karen, han spurte om det hadde skjedd nå nettopp. 

 

Og jeg forklarte at det hadde det, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og etter at jeg hadde tørka bort litt blod, fra trynet mitt. 

 

Og jeg skjønte at jeg ikke kom til å blø ihjel, liksom. 

 

Så gikk jeg ut av Den Runde Tønne igjen, da. 

 

Og da, så så jeg det, at Toro stod og ringte til politiet, da. 

 

Og da politiet dukka opp, så pekte Toro på meg vel, og sa 'se på han', (eller noe sånt). 

 

Og jeg forkarte det, at jeg ikke hadde gjort noenting, (og likevel blitt sparka i trynet), da. 

 

Og han marokkaneren, (som hadde sparka meg i trynet), han så jeg at kjørte avgårde, i en taxi, da 

jeg kom ut, fra Den Runde Tønne. 

 

En taxi som rygga ut, (var det vel), av den gata, som utestedet Mono nå ligger i, (hvis jeg ikke tar 



helt feil). 

 

(Like ved der Toro stod, og ringte til politiet, da). 

 

Men David Hjort, han så jeg ikke noe til. 

 

Politiet, de ba oss vel om å gå bortover et stykke, i retning av Legevakta. 

 

(Noe sånt). 

 

Så vi Bjørndal-folka, vi stod plutselig i Storgata, da. 

 

Og jeg sa til Politiet det, at jeg ikke behøvde å dra til Legevakta, på grunn av det såret, i trynet mitt, 

da. 

 

Og Toro, han sa det, til Politiet, at han liksom måtte stå med trynet sitt vendt vekk fra der han store 

pakistaneren stod, da. 

 

For Toro sa, (til politiet), at han var så mye på byen, så han ville ikke at han slåsskjempen skulle 

kjenne han igjen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

David Hjort, han hadde gjemt seg, inne i et mobilt gatekjøkken, (eller noe sånt). 

 

Og han kom ikke fram, selv om politiet var der, da. 

 

For politiet arresterte ikke han store pakistaneren, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg var jo sjefen liksom, til både Toro og David Hjort. 

 

Så jeg tenkte at jeg måtte jo prøve å få med disse folka, bort fra det her bråket, da. 

 

For jeg ville ikke ha noe manko på folk, på jobben, på Rimi Bjørndal, på mandagen, liksom. 

 

Og hvem vet om disse slåsskjempene hadde fler kamerater som kom til å dukke opp der, liksom. 

 

Og jeg ville som sagt ikke risikere det, at noen av Rimi Bjørndal-folka, havna på sykehus, (eller noe 

sånt). 

 

Etter å ha blitt banka opp, (av de her slåsskjempene), da. 

 

Siden jeg da nok blant annet ville ha fått kjeft, av butikksjef Kristian Kvehaugen. 

 

(For å prøve å forklare det, på den måten). 

 

Hvis jeg hadde latt noen av medarbeiderne, (på Rimi Bjørndal), for eksempel blitt banka opp, (eller 

drept), på byen, da. 

 

Så jeg skjønte at jeg måtte prøve å rydde opp, i det her, selv. 



 

Og jeg måtte da rope på David Hjort. 

 

Så jeg ropte 'David' høyt, flere ganger, da. 

 

For å få David Hjort, til å gå ut fra det gatekjøkkenet, og bort til der vi andre Rimi Bjørndal-folka 

var, da. 

 

Og til slutt, så gikk David Hjort bort, til der Toro, hu brunetta, (og muligens Erik Dahl), og jeg stod, 

da. 

 

For han store pakistanske slåsskjempen. 

 

Han hadde da stått imellom der politiet hadde plassert Toro og meg, da. 

 

Og det gatekjøkkenet, (ovenfor Gunerius cirka vel), hvor David Hjort var, da. 

 

Så jeg måtte liksom rope på David Hjort, da. 

 

For å få han til å komme fram, fra det gjemmestedet sitt, da. 

 

Og så, så tenkte jeg det, at jeg fikk ta med meg denne gjengen, hjem til Rimi-leiligheten min, (på St. 

Hanshaugen), da. 

 

For uansett hvor vi hadde gått, så hadde vi kanskje kommet til å dulte bort i disse slåsskjempene 

igjen, (i mørket), da. 

 

Så jeg fikk med alle Bjørndal-folka, inn i en taxi, da. 

 

Og så dro vi innom Shell på St. Hanshaugen der. 

 

(Der hvor Gezim, fra Rimi Bjørndal, seinere begynte å jobbe). 

 

Og så kjøpte jeg en pose Cheeze Doodles og pose Sprø Mix, med paprika vel, (eller noe lignende). 

 

Og så dro vi i drosjen, hjem til meg, i Rimi-bygget, i Waldemar Thranes gate, som også lå på St. 

Hanshaugen, (ikke så langt unna den Shell-stasjonen), da. 

 

Og det var fordi at vi liksom skulle prøve å komme oss bort, fra de her slåsskjempene, da. 

 

(Tenkte jeg). 

 

Siden at politiet ikke arresterte de. 

 

Etterhvert, så ble Toro sur. 

 

(Var det vel). 

 

Han skjønte vel kanskje ikke grunnen til, at jeg dro med alle folka, hjem til meg. 

 

Så han dro etterhvert ut på byen igjen, da. 

 



(Og ikke lenge etter han, så dro de andre folka og, da). 

 

Men da hadde det vel gått et par timer, vel. 

 

Så da var situasjonen roa ned en del ihvertfall, (mente vel jeg). 

 

Og etter det her, så gikk jeg med et svært sår eller blåmerke, i trynet, på jobben, på Rimi Bjørndal, i 

et par uker, vel. 

 

Og Hava Özgyr, som også jobba, på Rimi Bjørndal, på den her tida. 

 

Hu mobba meg, for det her såret, da. 

 

Men noen dager seinere, så fikk hu også et blåmerke, i trynet da, (husker jeg). 

 

Uten at jeg vet hvordan hu fikk det. 

 

For da hadde jeg jo nettopp hatt et sånt sår i trynet sjæl. 

 

Så da kunne jeg ikke prate så høyt om det, (syntes jeg). 

 

(Men hu Hava, hu hadde tidligere fortalt meg det, at hu hadde en kriminell eller voldelig kjæreste, 

da. 

 

Så dette var vel antagelig noe med han, regna jeg vel med). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 172: Enda mer fra byturene med David Hjort og 

Toro 

 

David Hjort, han begynte jo å jobbe, på Rimi Bjørndal, høsten 1997, (må det vel ha vært). 

 

Og han inviterte meg, en del ganger, til å besøke han og Heidi fra Nord-Norge, i Elgtråkket, (eller 

hvor det var igjen), på Bjørndal. 

 

Den første gangen, som jeg var der, så var det vel for å hjelpe David Hjort, med å skjønne internett, 



(og irc), som han nettopp hadde fått seg. 

 

(Internett var ganske nytt, i 1997, (eller om dette var i 1998). 

 

Så David Hjort var nok blant de første, på Bjørndal, som fikk seg det.. 

 

Noe sånt). 

 

Og Heidi fra Nord-Norge, hu lagde også taco, en gang, som jeg var på besøk hos dem, (husker jeg). 

 

Sånn taco-set, som heter Santa Maria, (eller Old El Paso), for eksempel, var det vel, som hu lagde. 

 

Så det var krydret kjøttdeig og salat, som man spiste, fra taco-skjell, og tok salsa-dressing på, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under et av disse besøkene mine, hos David Hjort, på Bjørndal, så skulle vi ut på byen, (husker 

jeg). 

 

Og jeg husker det, at Heidi fra Nord-Norge, hu sa det, at David Hjort var 'som ei jente', siden han 

stod så lenge på badet, før han ble ferdig å stelle håret, (eller hva det var). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort hadde også noen slags kontaktlinser, på den her tida, (husker jeg). 

 

Og de kontaktlinsene, de fikk øynene hans til å se ut som dyreøyne eller djeveløyne, husker jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var vanskelig å ta David Hjort helt på alvor. 

 

Siden han brukte penger på sånt 'tøys' da, (som ihvertfall jeg tenkte på sånt som). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort sa også at han likte å ta en dusj, 'for å få varmen', (eller noe sånt), husker jeg. 

 



(På den her tida). 

 

Hva nå han mente med det. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det jeg husker best, fra den her byturen, med David Hjort. 

 

(For Heidi fra Nord-Norge, hu skulle visst ikke være med, (av en eller annen grunn). 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Det var at David Hjort dro meg med, i en drosje, til utafor Chatau Neuff der, (student-utestedet), på 

Majorstua. 

 

Før vi dro i en drosje ned til sentrum igjen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var mye drosjekjøring, den første gangen, som David Hjort og jeg, dro ut på byen, (husker 

jeg). 

 

(Eller, den første gangen, som vi var på byen, det var vel på den juleølsmakinga, til Mack. 

 

Da jeg møtte hu Bærumsdama. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere. 

 

Så dette var nok den andre gangen, som David Hjort og meg, var ute på byen da. 

 

Noe sånt). 

 

Og det var muligens etter at David Hjort dro hjem til Bjørndal, (denne kvelden). 

 

At jeg traff Therese, (fra Rimi Bjørndal), på Studenten. 

 

(I første etasje der. 

 

Altså i etasjen over der jeg møtte Ingvill Storø, fra Rimi Langhus, (og typen hennes), sommeren 

2003, var det vel. 

 

Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

David Hjort, han hadde også et råd, om hvordan damer man skulle gå for, når man var på sjekker'n, 

(husker jeg). 

 

Og det var å gå for damer, som hadde pene kropper, og stygge ansikt, (husker jeg). 

 

Og det var fordi at disse damene, (som hadde sexy kropper og ikke så pene tryner), de ville yte mer 

i senga,  for å kompansere, for at de hadde stygge tryner da, (ifølge David Hjort). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen år etter det her. 

 

(En gang vi var på utestedet Headlines, vel. 

 

Etter at David Hjort hadde blitt sammen med Melina Jørgensen, muligens). 

 

Så kom David Hjort med et annet sjekketriks, (husker jeg). 

 

Og det var at damer likte karer som bare gikk i svarte klær, (husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av de første gangene, som David Hjort og meg, var på byen. 

 

Så hadde David Hjort 'babla' om det, (husker jeg). 

 

At han en gang fikk seg 'bursdaggave-sex', av ei dame, som bodde, i området nederst i 

Maridalsveien der. 

 

Og jeg har lurt på det, et par ganger, som det kan ha vært stesøstera mi Christell, (husker jeg), som 

ga David Hjort denne 'bursdaggaven'. 

 

(Siden hu jo bodde, like ved Terningen Matcafe der. 

 

Sammen med Hege fra Rødgata, i Drammen. 

 

Ihvertfall i et år, vel. 

 

Mens hu tok opp noen fag, fra videregående, var det vel. 



 

Skoleåret 1992/93. 

 

Så hva hu gjorde skoleåret 1991/92, det veit jeg ikke. 

 

For må vel ha vært russ 91, såvidt jeg kan skjønne. 

 

Men hu jobba vel kanskje i gavebutikken Casa, på Gulskogen Senteret, i Drammen. 

 

Hvor hu hadde ekstrajobb, skoleåret 1988/89, husker jeg. 

 

Det er mulig). 

 

Men det tørr jeg ikke å si sikkert. 

 

Men hvorfor skulle David Hjort ellers nevne det her, (mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En av de første gangene, som David Hjort og jeg, var på 'før-Blå'. 

 

(Eller, om det var 'før-Blå', det veit jeg ikke. 

 

For jeg har aldri vært på Blå, (for å være ærlig). 

 

Men det var nederst i Maridalsveien der ihvertfall. 

 

På andre sida av Maridalsveien, av en Texaco-stasjon, var det vel. 

 

Noe sånt. 

 

Og 'nedi der', så ligger vel Blå, i 'våre dager', ettersom jeg har skjønt. 

 

Noe sånt). 

 

David Hjort og meg, vi var ihvertfall på et ganske stort techno-utested, da. 

 

Som var nederst i Maridalsveien der. 

 

Nemlig der som hu svenske Linda, fra Rimi Bjørndal, en gang hadde tatt rundt Toro og meg, og kalt 

oss for 'gutta mine', som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel. 

 

Og grunnen til at vi var på 'før-Blå', så mye. 

 

Det var vel fordi at Toro, kjente de som drev det utestedet, og fikk oss Rimi Bjørndal-folka, skrevet 

opp på en gjesteliste der, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 



 

Noe sånt. 

 

Og den første gangen, som vi Rimi Bjørndal-folka, (Toro, David Hjort og meg), liksom hadde 

'fredagspils', på 'før-Blå'. 

 

Så falt David Hjort, ned i et hull i bakken, (husker jeg). 

 

Når David Hjort og meg, gikk ut fra 'før-Blå', for å enten dra hjem hver for oss, eller dra videre ut 

på byen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da stod det en gjeng folk, og så på det her da, (husker jeg). 

 

Og det var ikke så mye lys, i den 'Blå-gata', husker jeg. 

 

(Som jeg tror at må ha vært Brenneriveien. 

 

Etter å ha sett litt på Google Maps nå). 

 

Så dette var nok noe tull, fra en sånn 'Blå-gjeng', (eller noe sånt), vil jeg tippe på. 

 

Og dette var et sluk, eller noe, som David Hjort falt ned i, da. 

 

Og han falt vel en drøy meter, (hvis det ikke var nærmere halvannen meter), ned i det her hullet, da. 

 

Men han kom seg for opp igjen, da. 

 

Så David Hjort, han var ikke egentlig som ei jente, (synes jeg). 

 

For jeg tror at David Hjort, er mye sterkere, enn de fleste jenter. 

 

(Hvis jeg skal være ærlig). 

 

Siden han kom seg så fort opp, av det her hullet, i fortauet, i Brenneriveien. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så David Hjort, han dreit seg ut skikkelig en gang, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Da han falt ned i det her hullet. 

 

Jeg var ihvertfall glad for at det ikke var meg som dreit meg ut sånn, (for å si det sånn). 

 

Men jeg nevnte vel ikke noe om det her fallet, (til David Hjort), til noen, på jobben, (eller andre 



steder). 

 

For det ville vel blitt som mobbing, (må man vel si). 

 

Så det var ikke sånn at jeg spredde det, at David Hjort hadde 'driti seg ut', da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 173: Mer fra tiden da jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

På den tida, som David Hjort, var sammen med Linn Korneliussen. 

 

(Det vil si fra 1999 til år 2000, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så dukka begge disse en gang opp, på døra mi, (i Rimi-leiligheten min), på St. Hanshaugen. 

 

De virka litt opprørte, (må man vel si). 

 

Og de begynte å 'bable' om hvilket land i verden, som var mest rasistisk. 

 

'Danmark er mest rasistisk', sa Linn Korneliussen. 

 

(Noe sånt). 

 

'Nei, Tyskland er mest rasistisk', sa David Hjort da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hvorfor de begynte å bable om det her, det veit jeg ikke. 

 

Men det var kanskje noe som foregikk, da. 

 

Som de bare ville si 'A' om, men ikke 'B'. 

 



Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette kunne kanskje ha noe med en forsnakkelse, som Linn Korneliussen kom med, på et 

sikkerhetskurs, på Rimi sitt hovedkontor, på Sinsen. 

 

Linn Kornelussen, hu jobba jo som kassadame, i den butikken, (Rimi Nylænde), hvor jeg var 

butikksjef. 

 

Og David Hjort satt vel også på med meg, til dette kurset, som for det meste var, for nye ansatte, 

vel. 

 

Selve kurset, det foregikk i et slags auditorium, (må man vel kalle det), som befinner seg like ved 

resepsjonen, (hvis jeg husker det riktig), i Hakon-gruppen, (som nå er eiet av ICA), sitt 

hovedkontor, i Sinsenveien. 

 

David  Hjort og jeg. 

 

Vi hadde jo vært på sikkerhetskurs, (husker jeg), da vi jobba på Rimi Bjørndal. 

 

(Sammen med hu assistent Merethe, fra Ski). 

 

Et kurs som ble avholdt, på Rimi Prinsdal, (eller om det var ICA Prinsdal), ikke så langt unna Rimi 

Bjørndal, (var det vel). 

 

Så dette kurset, det var vel mest repetisjon, for oss. 

 

Men jeg husker det, at det var litt stress for meg, likevel. 

 

For jeg måtte vel ordne med transport, av Rimi Nylænde sine medarbeidere. 

 

Fram og tilbake til Sinsen, da. 

 

Og i en pause, fra det her sikkerhetskurset. 

 

Mens Linn Korneliussen, David Hjort og meg, stod utafor Rimi sitt hovedkontor der. 

 

Og muligens tok oss en røyk, (eller ihvertfall fikk oss litt frisk luft). 

 

Så henvendte plutselig Linn Korneliussen til meg. 

 

(Mens hu så litt sjokkert ut nesten, vel). 

 

Og så forklarte hu det, at hu hadde kalt sin Rimi Nylænde-kollega Warsan, (fra Somalia vel), for 

'Warszawa'. 

 

Jeg ble litt oppgitt, siden hu Linn Korneliussen hadde klart å si noe så dumt, (for det syntes 



ihvertfall jeg at det var). 

 

Men jeg sa vel ikke noe, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Grunnen til at jeg ansatte hun Warsan, forresten. 

 

Det var fordi at Rimi sendte en organisasjon, (som jeg ikke husker akkurat hvilken var nå, men det 

er mulig at det kan ha vært en håndballklubb, eller noe sånt). 

 

For å hjelpe til, under en av våre varetellinger, mens jeg var butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Og det var mest foreldre, som dukket opp, for å telle varer. 

 

Og mora til Warsan, hu var initiativrik, (sånn som jeg husker det). 

 

Og spurte hva som var igjen å telle, osv. 

 

Så dette var ikke en sjenert dame, (husker jeg). 

 

Og hun sa at jeg kunne få ha datteren hennes, jobbende, i butikken. 

 

Og da ble det litt vanskelig for meg, å si nei, til dette. 

 

(Husker jeg, at jeg syntes). 

 

Siden at hu mora til Warsan, var en litt sånn dominerende og voksen dame da, (må man vel nesten 

si), som var med i en lokal organisasjon, osv. 

 

Og Warsan var vel bare 17 år, (eller noe sånt). 

 

Men dette var på slutten av 90-tallet, mens det var oppgangstider. 

 

Så det var vanskelig å få tak i nok folk, i butikkene, da. 

 

Så jeg kunne bruke Warsan til å sette opp varer osv., (forestilte jeg meg, ihvertfall), for Rimi hadde 

nettopp kastet ut industrien av butikkene, (på den her tida). 

 

(Selv om dette kanskje virker litt rart nå. 

 

Rimi kastet ut industrien, for å få kontroll, i butikkene. 

 

Og på den samme tida, så begynte Rimi å bruke utenforstående organisasjoner, som billig hjelp, 

under varetellinger. 

 

Det virker kanskje litt som at den ene hånden, ikke viste hva den andre hånden gjorde, i Rimi, da. 

 



Noe sånt). 

 

Og Warsan hadde også mange venninner, som trengte jobb. 

 

(Som ekstrahjelper, da. 

 

(Som vanligvis jobbet et par vakter i uka, ved siden av skolen). 

 

Noe også Warsan jobbet som. 

 

Før hun fikk sparken, (for å stjele røyk), som jeg vel har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og på slutten av 90-tallet, (og vel også tildels på begynnelsen av 2000-tallet). 

 

Så var det vanskelig å få tak i nok folk. 

 

Og jeg lot alle de nye medarbeiderne, få lese personalhåndboka og et hefte, som Rimi hadde laget, 

for nye medarbeidere. 

 

Før de fikk begynne å jobbe, oppe i butikken, da. 

 

Og jeg tenkte det, at Rimi var jo en kjede, (og ikke bare Rimi Nylænde). 

 

Så jeg lærte også opp ei venninne av Warsan, som begynte å jobbe på Rimi Munkelia, (husker jeg). 

 

(Hvor butikksjef Thomas Kvehaugen, også hadde mangel på folk, da). 

 

Siden mange av venninnene til Warsan kunne jobbe, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også sånn, at David Hjort en eller to ganger, i løpet av den tida, som jeg bodde, på St. 

Hanshaugen. 

 

Plutselig ville si til meg det, at han og noen kamerater, hadde planlagt å flytte til Danmark. 

 

For å liksom komme seg bort fra Oslo, da. 

 

Og da kunne jeg få bli med dem, og flytte dit, hvis jeg ville, sa David Hjort. 

 

Et prosjekt som aldri ble noe av, vel. 

 

Og jeg forstod ikke helt hva det var, som gjorde David Hjort så nedtrykt, over å bo, i Oslo. 

 

Men søstera til David Hjort, (nemlig Venevil), hu sa også noe sånt en gang, som at Oslo var et jævla 

drittsted, (eller noe). 

 

(Noe sånt). 



 

Og hu flytta jo etterhvert til ut Ås, i Follo, da hu begynte å nærme seg 20 år, vel. 

 

(Nemlig det samme stedet, som onkelen min Runar, jobber som tannlege, og er deleier i blant annet 

et lite senter, som heter Åstunet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, i 1996, like etter at jeg hadde kjøpt meg PC, (fra Vision), og fått meg internett. 

 

Så kom Glenn Hesler på besøk hos meg, (i Rimi-leiligheten min), for å prøve internett, da. 

 

Og Google, fantes ikke ennå, på den her tida. 

 

Men det fantes søkemotorer, som Lycos og Yahoo!, da. 

 

Så istedet for å vise Glenn Hesler en bok, med linker i, (som Magne Winnem hadde gjort, da han 

skulle lære meg om internett, året før, (på gjesterommet, til han og kona hans Elin), på 

Bergkrystallen). 

 

Noe som jeg husker at jeg syntes, at ble litt kjedelig, da. 

 

Å taste inn kolon og dobbelt-slash osv., (fra en bok), for å se på diverse litt trøtte nettsider, da. 

 

(Det var jo ikke før Magne Winnem, våren 1996, (var det vel), dro meg med på BI, (hvor han 

studerte, på den tida). 

 

At jeg fikk dilla, på internett. 

 

Siden BI hadde linket til så mange artige, utenlandske web-chatter, fra sin startside, på maskinene, i 

datasalen deres, da). 

 

Istedet for å gjøre det, på den litt kjedelige måten, (syntes jeg), som Magne Winnem hadde gjort det, 

(året før). 

 

Så viste jeg bare Glenn Hesler hvordan de søkemotorene, (Lycos og Yahoo! osv, som det hadde stått 

om, i Schbsted Nett sin internett-manual vel),  fungerte, da. 

 

Og sa at han bare kunne søke på det han var interessert i, også dukka det opp linker, på skjermen, 

da. 

 

(Jeg tenkte at han kanskje ville søke om fotball osv., da. 

 

Siden han holdt med Nottingham, da. 

 

For jeg pleide å søke en del om Everton, på nettet, på den her tida, husker jeg). 

 

Men jeg syntes at det ble litt kjedelig, å bare se på at Glenn Hesler, søkte på nettet, da. 



 

Så jeg gikk på Shell, som lå cirka fem minutter å gå, fra der jeg bodde, da. 

 

(For dette var vel antagelig en søndag, vel. 

 

Og Rimi-butikken, i første etasje, i det bygget, (Waldemar Thranes gate 5), som jeg bodde i. 

 

Den butikken var bare åpen, fra mandag til og med lørdag, da). 

 

For å kjøpe noe cola og noe potetgull, (eller noe sånt), vel.. 

 

Og da jeg låste meg inn i leiligheten min igjen. 

 

Så hadde Glenn Hesler et forskrekka ansiktsutrykk, (husker jeg). 

 

Og det var fordi, at den internettlinja, som jeg hadde, (og som var vanlig på den her tida), var 

ganske treig. 

 

For dette var bare et modem da, som var kobla til telenettet. 

 

(Et 28.8-modem, heter det vel. 

 

Noe sånt. 

 

Som var vanlig på den her tida, da). 

 

Så det tok lang tid, noen ganger, å få bort noe fra skjermen, da. 

 

Hvis det var problemer med datakommunikasjonen, for eksempel. 

 

Noe vi lærte om på NHI, forresten. 

 

Det var noe som het Manchester-kode, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Og det var masse lag, i datakommunikasjon, da. 

 

Lag som var abstrakte, vel. 

 

Og som gjorde at man kunne ha sikker dataoverføring, på en usikker linje. 

 

Som vel telenettet må sies å være. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da vil det noen ganger ta lang tid, for dataene, å overføres. 

 

Og akkurat da jeg kom tilbake fra Shell, så var det problem, med det fysiske laget da, (eller noe 

sånt). 

 

(Som vi hadde lært om, på NHI). 

 

Ihvertfall, så hadde skjermbildet, på Lycos, (eller om det var Yahoo!), liksom frosset, da. 



 

(Fordi at internett-linja av en eller annen grunn var veldig treig, da. 

 

Akkurat mens jeg gikk inn døra). 

 

Og jeg kunne se at Glenn Hesler satt foran PC-en min, med et rimelig forskrekket ansiktsuttrykk, 

mens søkeordene 'child porn', stod på skjermen, da. 

 

Så det her var jo rimelig spesielt, (må man vel si). 

 

Men om Glenn Hesler er pedofil. 

 

Eller om han bare kødda. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det var det her som skjedde, ihvertfall. 

 

Og dette var jo som noe rimelig pinlig, (må man vel si). 

 

Så det er ikke sånn at jeg har diskutert denne episoden, med Glenn Hesler, (eller noen andre vel), i 

ettertid, (må jeg inntrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 174: Enda mer fra tiden da jeg bodde på St. 

Hanshaugen 

 

På den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Og Linn Korneliussen, (David Hjort sin samboer-dame), jobba som kassadame der. 

 

(Nemlig i 1999 og år 2000, vel). 

 

Så hendte det en episode, en gang, som David Hjort jobba der, som vikar, for en eller annen, (må 

det vel ha vært). 

 



(Jeg jobba jo også et par vakter, for David Hjort, på den her tida. 

 

Jeg jobba en ledervakt, for David Hjort, da han jobba, som assistent, på Rimi Ljabru, (husker jeg). 

 

Og jeg jobba også en ledervakt, for David Hjort, (et år eller to seinere vel), da han jobba som 

assistent, på Rimi Karlsrud. 

 

Som jeg vel har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Det som skjedde, det var at David Hjort, Linn Korneliussen og jeg, var inne på tellerommet, på 

Rimi Nylænde. 

 

Dette må vel ha vært rundt klokka 16. 

 

Da kassadama, som jobba fra cirka 8.45 til 16.45, skulle telle kassa. 

 

Og Linn Korneliussen, hu var litt treig, da. 

 

(Må man vel si). 

 

For hu hadde vel lærevansker, (mener jeg å huske). 

 

Så hu kunne være litt treig, med å telle kassa, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Og hu kunne også noen ganger rope mer, på callinga, (mens hu satt i kassa), enn andre kassadamer 

gjorde. 

 

(Siden hu kanskje var litt treig, og ikke klarte å svare på alt mulig da, som kundene spurte om. 

 

Noe sånt. 

 

Det var assistent Stian Eriksen, som jobba mest sammen med Linn Korneliussen, (for å være ærlig). 

 

Siden Stian Eriksen som oftest jobba alle tidligvaktene, da. 

 

Og jeg selv jobba alle seinvaktene. 

 

Noe jeg begynte med, da Jan Henrik var assistenten min der. 

 

Siden så lite ble gjort der, når han hadde seinvaktene, syntes jeg. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og David Hjort, han hadde vel denne dagen jobba tidligvakta, som leder. 

 

Også jobba jeg seinvakta, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så dette samboer-paret, (David Hjort og Linn Korneliussen), de jobba sammen, i butikken, (som jeg 



jobba som butikksjef i), da. 

 

Muligens fordi at assistent Stian, (må det vel ha vært), hadde ferie. 

 

Og jeg derfor måtte få tak i noen andre folk, som kunne jobbe. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det som skjedde. 

 

Det var at David Hjort plutselig, (inne på tellerommet), fant en avlang calling, som lå på et av 

bordene, (inne på tellerommet, da). 

 

Og så begynte han å skulle stappe den callinga, opp i fitta, på Linn Korneliussen, gjennom den blå 

Rimi-buksa hennes, da. 

 

Noe som vel antagelig ikke var mulig, å få til. 

 

Men David Hjort var sur, siden at Linn Korneliussen hadde forstyrra han mye, (i butikken), iløpet 

av arbeidsdagen da, (virka det som). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg syntes jo at dette virka veldig rart. 

 

Men Linn Korneliussen lo, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og dette var jo et samboerpar, som jeg visste at pleide å ha sex. 

 

(For en gang, så ringte jeg dem, for å spørre Linn Korneliussen, om et eller annet med jobben. 

 

Og da var de andpustne, (mener jeg å huske, ihvertfall), som etter å ha hatt sex, da. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så jeg tenkte vel noe sånt, som at et samboerpar vel kan gjøre noe med fitta, (utenpå buksa), inne på 

et tellerom, (hvor kundene ikke kan se hva som foregår liksom, uansett). 

 

Men jeg ble nesten rystet, av denne episoden, (husker jeg). 

 

Og jeg ble rimelig flau, da. 

 

(Og jeg følte meg kanskje litt gammeldags). 

 

Så jeg gikk bare ut av tellerommet igjen, da. 

 

(Uten å kommentere denne kåte parringsleiken, (eller hva man skal kalle den), noe. 

 

Som David Hjort og Linn Korneliussen, fortsatt holdt på med, da jeg gikk ut av tellerommet, da). 

 

For jeg var vel antagelig bare inne på tellerommet, for å hente noe veksel, til seinvakt-kassadama, 

(eller noe sånt), hvis jeg skulle tippe. 



 

(Noe sånt). 

 

Og så fortsatte jeg vel å gjøre de arbeidsoppgavene, som jeg hadde å gjøre, iløpet av den dagen da. 

 

(Som sikkert var mer enn nok. 

 

Så det var nok ikke sånn at jeg hadde tid, (eller lyst), til å stå så lenge, inne på tellerommet, og 

skravle, uansett. 

 

For jeg pleide å ha som mål, å bli ferdig med de og de arbeidsoppgavene da, før den ledervakta, 

som jeg jobba, var slutt). 

 

Men David Hjort, han må vel kanskje sies å være, (mer eller mindre), pervers. 

 

Siden han driver og skal stappe en svart, avlang calling, opp i fitta, på dama si, mens dem begge er 

på jobb, da. 

 

(For å liksom straffe henne, fordi at hu var masete, i kassa, (eller noe sånt), da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Cilla aka. Janniche Fjellhaug, fra #blablabla, (og Bergen). 

 

Hu var jo en del ganger, i Oslo, iløpet av den tida, som jeg hadde denne chatte-kanalen, (som altså 

het #blablabla). 

 

Og en gang, (i en påskeferie), så ville hu møte meg, mens hu var i Oslo, (husker jeg). 

 

Vi avtalte å møtes, utafor Burger King, nederst i Karl Johan der. 

 

Jeg parkerte den svart-metallic Ford Sierra-en min, i den sidegaten, til Karl Johan, som ligger rett 

nedenfor Burger King der. 

 

(Hvis det ikke var den neste sidegaten, da. 

 

Sidegatene til Karl Johan ligger ganske tett, 'nedi der'). 

 

Og så gikk jeg opp til Burger King, og utafor der, så stod hu slanke og ganske unge Bergens-dama, 

da. 

 

Og så ble hu med, til bilen min, og satt seg i passasjersetet der, og så kjørte vi opp, til Rimi-

leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

Jeg visste ikke om hu så på dette, som en slags sex-date. 

 



Så jeg visste ikke hva hu forventet av meg, når vi kom fram, til leiligheten min. 

 

Ville hu at jeg skulle kaste meg over henne og liksom råknulle henne, som et vilt dyr? 

 

Hva vet jeg. 

 

Jeg gjorde ihvertfall ikke det. 

 

Hu satt seg ned, på en av plaststolene mine. 

 

Som jeg hadde tatt med fra Ungbo. 

 

Siden Ungbo hadde to sett sånne hagemøbler, da. 

 

(Og jeg kjøpte etterhvert puter, til å ha i disse hvite plaststolene). 

 

Etter at Ungbo sove-sofaen, som jeg også tok med meg, fra nettopp Ungbo da, (som jeg har skrevet 

om, i et tidligere kapittel), hadde blitt ødelagt, en gang som min fetter Ove, var på besøk, (og han 

ville at vi skulle 'synkron-humpe', i den, i fylla, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Cilla var også veldig tynn og slank, husker jeg. 

 

Så hvis man skulle begynne å kjæle på henne liksom, så var det vel ikke så mange steder, å 

begynne, (må man vel si). 

 

Men hvis jeg hadde hatt den Ungbo-sofaen der enda, så hadde det kanskje blitt noe action. 

 

For da kunne jeg jo bare ha liksom satt meg nærmere og nærmere henne, i sofaen, mens vi for 

eksempel drakk øl, da. 

 

Og så kanskje begynt å ta rundt henne. 

 

(Som jeg i sin tid gjorde, med hu Bærumsdama, før Ove ødela den sofaen, som jeg også pulte hu 

Bærumsdama på, en annen gang. 

 

Og som jeg også gjorde en gang, på Bergeråsen, når Nina Monsen var på besøk. 

 

Bortsett fra at vi da satt i en myk sofagruppe-stol, (lik den faren min hadde kjørt ned til Danmark, i 

en romjul, på begynnelsen av 80-tallet, som jeg har skrevet om, i Min Bok, vel). 

 

(Og ikke i en sofa, da). 

 

Men disse plaststolene, de var ganske 'upersonlige' da, (må man vel si). 

 



Så det skjedde ikke noe 'sex-greier', da hu Cilla satt på den ene sida av salongbordet mitt, (det 

bordet jeg hadde fått av foreldra til kona til Magne Winnem, etter at jeg fått meg en, (mer eller 

mindre umøblert), Rimi-leilighet), og jeg satt i senga mi, (som jeg hadde kjøpt av Magne Winnem, 

da jeg bodde på Ungbo), oppå et sengeteppe antagelig, (et sengeteppe, som jeg hadde fått av mora 

mi, til jul en gang, (eller noe sånt), og som jeg pleide å legge oppå senga, hvis jeg skulle ha fest, 

eller lignende), da. 

 

Hu Cilla, hu var så slank og tynn. 

 

Og hu var vel i 18-20 års-alderen, men hu så ung ut for alderen, da. 

 

Og broren min Axel, han hadde jo ikke ønsket å møte hu Cilla, da. 

 

Da Cilla, ønsket å møte han. 

 

(Etter at jeg sikkert hadde nevnt Axel, mens jeg chatta, på #blablabla, da). 

 

Men hvorfor Axel ikke hadde hatt lyst til å møte Cilla, (på byen, i Oslo), det veit jeg ikke. 

 

(Og jeg skjønte heller ikke helt hvorfor Cilla hadde lyst til å møte Axel. 

 

Det forklarte hu vel ikke. 

 

For å si det sånn). 

 

Men det var kanskje dette, som fikk meg til å være litt passiv, (og ikke så 'forfører-aktig', eller hva 

man skal si), da hu Cilla, liksom var på et sånt '#blablabla-besøk', hjemme hos meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sjekka på nettet nå, og hu Cilla, hu kaller seg 'Janniche1979', på Pinterest. 

 

Så hu er også født på 70-tallet, da. 

 

Selv om jeg er født på begynnelsen av 70-tallet. 

 

Og hu er født på sluttet av 70-tallet, da. 

 

Men det at jeg ble kjent med hu Cilla, (på irc), det begynte veldig rart. 

 

Jeg klarte å si det, (da hu spurte meg hvor gammel jeg var), at jeg var 27 år, men så yngre ut, (siden 

jeg var vant til å se ung ut, for alderen, siden jeg var seint i puberteten osv., og kanskje hadde noen 

komplekser for det, da). 

 

(Så dette må ha vært etter at jeg fylte 27 år, sommeren 1997, da). 

 

Og da svarte hu Cilla, at hu var 17 år, og at hu også så ung ut, for alderen. 

 



Og at vi derfor passa sammen, (eller noe sånt da), mente hu visst. 

 

Men det ble jo litt rart, (syntes egentlig jeg), da. 

 

At hu mente det. 

 

For da ble jo hu uansett seende 9-10 år yngre ut, (enn meg), liksom. 

 

Så jeg syntes nok hele tiden at det var noe litt rart, med hu Cilla. 

 

Og David Hjort klagde på meg, en gang, på slutten av 90-tallet. 

 

På at jeg hadde spurt om han, ville bli med, den første gangen, som hu Cilla ville møte meg. 

 

Jeg tenkte på det, som en artig '#blablabla-greie', da. 

 

(Men siden hu Cilla så så mye yngre ut, enn meg, da. 

 

Så ble dette møtet litt rart også, tenkte nok jeg. 

 

Så det ble litt flaut, (tenkte jeg vel), å dra på dette første møtet, (med Cilla),  på Oslo S, (da hu 

dukka opp med toget fra Bergen), aleine). 

 

Men David Hjort, han klagde, noen måneder seinere, (var det vel), på at jeg hadde spurt han, om 

han ville bli med, på '#blablabla-møte', med hu Cilla, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men jeg var kanskje litt skeptisk, til hu Cilla, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det her #blablabla-møtet, det var forresten påsken 1999, (mener jeg å huske nå). 

 

(Så Ove må ha ødelagt sofaen min, på begynnelsen av 1999, (eller noe sånt), vil jeg tippe på. 

 

Noe sånt). 

 

For det som skjedde, det var at Cilla kjeda seg litt, hjemme hos meg. 

 



Og hu hadde en avtale, med en neger, (var det vel), som het Ali, på Nordstrand, (eller noe sånt), 

dagen etter, (må det vel ha vært). 

 

Men Cilla pleide også å møte en kar, med nicket Degos, (fra Majorstua), når hu var, i Oslo. 

 

Så hvorfor hu pleide å dra til Oslo, (i ferier), for å møte så mange mannfolk. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg syntes nok at det ble noe litt horete, over disse Oslo-turene, til hu Cilla, da. 

 

Og jeg skjønte meg ikke helt på henne, (må jeg innrømme). 

 

(Og hu hadde også kjent alle disse andre Oslo-kara. 

 

Fra før hu ble kjent med meg. 

 

Så jeg var nok litt forsiktig, når det gjaldt hu Cilla, da. 

 

Sånn at jeg ikke tråkka noen andre folk, (som også bodde i Oslo), for mye på tærna, liksom. 

 

For jeg skjønte ikke helt, hvordan forhold hu Cilla hadde, til de her andre Oslo-folka, da). 

 

Men samtidig, så chatta jeg såpass mye, med hu Cilla, på #blablabla. 

 

Så jeg måtte nesten stille opp, på sosiale #blablabla-ting, med henne, (syntes jeg). 

 

For dette skjedde jo bare tre-fire ganger, at jeg møtte hu Cilla. 

 

Og alle møtene våre, de var jo i Oslo sentrum, (like ved der jeg bodde), for å si det sånn. 

 

Så dette gikk ikke ut over jobben min, (eller noe sånt), heller, liksom. 

 

(Selv om jeg ikke skjønte helt, hvorfor Cilla ville møte meg, så mange ganger. 

 

Og det skjønner jeg vel egentlig ikke ennå. 

 

For jeg har aldri vært i Bergen, etter at faren min tok med Pia og meg, til Vestlandet, på 

begynnelsen av 70-tallet. 

 

Da jeg var 3-4 år, vel. 

 

Sommeren 1973, (eller 1974), kan det vel kanskje ha vært. 

 

(Og selv ikke fra den turen, kan jeg huske at vi var, i selve byen Bergen. 

 

Selv om faren min vel har sagt det, (på 80-tallet en gang), at vi på den bilturen, var innom nettopp 

Bergen. 

 

Hvis jeg husker det riktig, (fra 80-tallet), ihvertfall). 

 

Så jeg er ikke noe særlig vant, med Bergen-damer da. 



 

For å si det sånn). 

 

Etter at vi hadde sitti på hver vår side, av stuebordet mitt, i en time eller to, vel. 

 

Så ville Cilla møte Glenn Hesler da, (eller Kazuya som han kalte seg, på irc). 

 

Dette var langfredag, i 1999, (mener jeg å huske). 

 

Og Glenn Hesler hadde nok påskeferie, han også. 

 

(Siden han jobba som blikkenslager, da). 

 

Og vi kontakta han, på irc, (eller om det kan ha vært SMS, ICQ eller MSN). 

 

(Eller om vi ringte). 

 

Og Glenn Hesler, han kom kjørende, etter en time, (eller noe sånt), i sin nesten pastellblå Volvo 

stasjonsvogn da, (husker jeg). 

 

Og jeg ble litt paff, for jeg hadde kanskje forestilt meg det, at hu Cilla ville ha sex. 

 

Men jeg prøvde å liksom å ta meg sammen, (og skjule skuffelsen min da), for å si det sånn. 

 

Men Glenn Hesler, han dukka opp, hjemme hos meg, da. 

 

Og møtet til Cilla og meg, det ble liksom istedet til et slags '#blablabla-møte'. 

 

(Som ikke egentlig var planlagt). 

 

Altså, det var ikke planlagt at Glenn Hesler skulle bli med på det her, da. 

 

Og det var ikke planlagt, at dette skulle vare hele natten. 

 

(Noe det ble til at det gjorde, da). 

 

Forrige gang, som Cilla var på besøk hos meg, (noen måneder før det her vel). 

 

Så hadde hu lånt med noen videokassetter av meg, (som jeg hadde tatt opp Åpen Post-episoder på). 

 

Så det var kanskje derfor, at hu Cilla, ville møte meg igjen. 

 

For å gi meg tilbake disse videokassettene, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Jeg hadde jo spleisa med Glenn Hesler, på å kjøpe fem gram hasj, noen måneder, før det her. 

 

Og av mine 2,5 gram, så hadde jeg fått Axel til å lage en joint, (hjemme hos han), noen måneder før 

det her. 

 

Og noen uker etter det igjen, så var David Hjort og Roger fra Sagene, (og muligens også Bjørn Erik, 

som også var en kamerat av David Hjort). 

 

De var på nachspiel, hjemme hos meg, (på St. Hanshaugen), etter en bytur. 

 

(Hvor vi muligens var på Valentinos, vel). 

 

Og da hadde de fått cirka et gram, av hasjen min, da. 

 

Som jeg forresten ikke ville ha noe av. 

 

For jeg hadde jo blitt så rar, av den hasjen, som Axel lagde. 

 

Så jeg hadde kjørt bil i hasj-rus osv., på Vestre Haugen der, (og blitt stoppa av politiet), da. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Før dette nevnte nachspielet, så hadde jeg gjemt hasjen, (som var cirka 1-2 gram da), inne i et 

støpsel, i en skjøteledning, som jeg hadde liggende, i et skap, (i leiligheten min), husker jeg. 

 

For jeg var ikke så vant til å ha hasj, (eller andre typer av narkotika), liggende hjemme, da. 

 

Så dette friket meg ut litt, (må jeg innrømme). 

 

Så derfor var dette bare en engangshendelse, at jeg gadd å kjøpe hasj da, (for å si det sånn). 

 

Men Cilla og Glenn Hesler, de røyka begge hasj, da. 

 

(Det var jo Cilla sine bekjente, på Majorstua, (Degos og dem), som jeg hadde kjøpt denne hasjen av, 

forresten. 

 

Etter at hu Cilla hadde fortalt meg det, på #blablabla, (etter at jeg hadde begynte å chatte om det, at 

hasj liksom skulle være mindre skadelig, enn alkohol, noe som jeg hadde hørt om, av noen som 

liksom reklamerte for hasj da, på #Oslo), at Degos og dem, kunne få tak i hasj, da). 

 

Så av de 2,5 grammene, med hasj, som jeg kjøpte. 

 

(Min halvdel av de fem grammene, som Glenn Hesler og jeg, hadde spleisa på). 

 

Så røyka jeg bare en veldig liten del, (av dette), selv. 

 

Nemlig da jeg tok med denne hasjen, ut til Axel, på Vestre Haugen. 

 

På slutten av 1998, eller begynnelsen av 1999, (må det vel ha vært). 

 

Siden jeg visste det, at Axel røyka hasj, (omtrent som om det var vanlige sigaretter), da. 

 



(For jeg hadde nemlig jeg sett det, (mens jeg nesten ikke trodde mine egne øyne, og ble rimelig 

sjokkert da), at Axel, (helt aleine), raskt nirøyka, en hel joint, (som søstera mi Pia hadde lagd vel), 

med mange kraftige magadrag, (etter hverandre), en jul, (eller noe sånt), som vi var hjemme hos 

Pia, det andre stedet hu bodde, i Tromsøgata. 

 

(Uten å spørre om noen andre ville ha et trekk, av jointen, eller noe, da. 

 

Mens han satt ved samme bord, som Pia og meg, vel. 

 

Mens vi tre søsknene, dreiv og prata, om et eller annet, da). 

 

Og dette var mens Axel fortsatt var tenåring, da. 

 

Så jeg ble jo litt sjokkert da, (for å si det sånn). 

 

Og Axel, han bodde jo fortsatte bodde hjemme, hos sin far Arne Thomassen og stemor Mette 

Holter, på slutten av 1998, (eller om dette var på begynnelsen av 1999). 

 

(At jeg tok med min del av den hasjen, som jeg hadde kjøpt, sammen med Glenn Hesler, hjem til 

han, på Vestre Haugen). 

 

Og Axel, han er jo født, i 1978. 

 

Så Axel bodde altså hjemme, hos foreldrene sine, til ihvertfall etter at han fylte 20 år, da. 

 

Før han vel flytta inn, hos sin danske sjef Peter, på Majorstua, seinere i 1999. 

 

(Noe sånt). 

 

Selv om Axel også var et år i militæret. 

 

For han var kokk, ombord på en militærbåt, i Nord-Norge, husker jeg. 

 

(En båt som Axel sa at mye kjørte reinsdyr hit og dit, for samene). 

 

Og det må vel ha vært rundt 1997 vel, (at Axel var i militæret). 

 

Noe sånt). 

 

Axel og jeg, vi delte kanskje en tredel, av de 2,5 grammene, med hasj, da. 

 

Og David Hjort og de. 

 

De delte kanskje en tredel, (de også), på det nevnte nachspielet, hjemme hos meg, da. 

 

Og Glenn Hesler og Cilla, de delte den siste tredelen, (eller hvor mye det var, som var igjen), da. 

 

(På denne '#blablabla-festen', hjemme hos meg, langfredag, i 1999, da). 

 

Jeg røyka ikke noe hasj, på den #blablabla-festen. 

 

For jeg skulle nemlig jobbe, på Rimi Nylænde, (aka. Rimi Lambertseter), som leder, dagen etter, 



(nemlig på påskeaften). 

 

Men da hadde jeg jo hatt fri, både på skjærtorsdag og langfredag, da. 

 

Og jeg skulle jo også ha fri, på både første og andre påskedag. 

 

(Siden disse påskedagene, jo er helligdager, i Norge). 

 

Og på påskeaften, så er det ikke noe særlig med bestillinger, (eller lignende), som skal tas, i en 

matbutikk. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og på påskeaften, så var bare butikken oppe, fra 9 til 15, da. 

 

(Og ikke helt til klokka 18, som var vanlig, på en lørdag). 

 

Så jeg tenkte at jeg bare kunne ta den påskeaften-jobbinga, på 'kondisen' liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før Cilla og Glenn Hesler begynte på den siste delen, av hasjen min. 

 

Så ble vi sultne, og dro ut for å kjøpe oss noe mat, da. 

 

Cilla satt på i min Sierra. 

 

Mens Glenn Hesler, han kjørte i sin Volvo stasjonsvogn, da. 

 

(Istedet for å sitte på, i min bil, da). 

 

Så vi var kanskje litt rånete. 

 

Vi kjørte bort til Statoil, på Kiellands Plass der, (husker jeg). 

 

(En bensinstasjon som var døgnåpen). 

 

Men der fant vi vel ikke noe særlig digg mat, å spise. 

 

(Eller om vi bare dro dit for å kjøpe røyk, eller noe. 

 

Kanskje vi skulle kjøpe tobakk, til hasjen? 

 

Hvem vet). 

 

Og jeg husker at en av betjeningen der, sa 'hva er dette for noe?'. 

 

(Eller noe sånt). 



 

Om Glenn Hesler, Cilla og meg, da. 

 

(Da vi gikk ut av den bensinstasjonen). 

 

De mente kanskje at hu Cilla så ung ut, da. 

 

(Eller noe sånt). 

 

Men hu var jo født i 1979. 

 

Så hu fylte jo 20 år, dette året, (som jo var 1999). 

 

Så dette var jo bare tre voksne folk, som fant på noe sosialt. 

 

Så at noen Statoil-folk skulle blande nesa si opp i det, da. 

 

Også i Norges største by Oslo? 

 

Dette var jo ikke en trøtt Sørlandsby, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men en storby og Norges hovedstad. 

 

Nei, en sånn kommentar, som jeg overhørte, at betjeningen, på en overbemannet Statoil-stasjon, (for 

det var vel ingen andre kunder der, sånn som jeg husker det, ihvertfall, og det stod vel to karer, bak 

disken der, mener jeg å huske), kom med, bak ryggen på oss, da vi gikk ut av bensinstasjonen. 

 

Nei, det så jeg på som noe slags 'sladrekjærring-aktivitiet', nesten. 

 

(Må jeg innrømme). 

 

Så det brydde jeg meg ikke noe særlig om, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var jo glad i de burgerne, som ble solgt, i Torgbua, (like ved Plata der). 

 

Fra den tida, før de narkomane, pleide å holde til, i det området, da. 

 

(Det var forresten fra like ved Torgbua der, at Abildsø-bussen, (altså 71-bussen), pleide å gå fra. 

 

På den tida, som jeg bodde, på Abildsø. 

 

Det vil si studieåret 1989/90. 

 

Så jeg følte meg nok litt hjemme, 'borti der', da). 



 

Så jeg fikk med Cilla og Glenn Hesler, på å bli med, på å dra til Torgbua, da. 

 

(Som vel også var, (mer eller mindre ihvertfall), døgnåpen). 

 

Dette var en stille natt, uten mye trafikk, osv. 

 

(Og det var ingen narkomane å se rundt der heller, forresten. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så jeg bare parkerte, på fortauet, like ved Torgbua der, da. 

 

(Noe jeg ikke pleide å gjøre. 

 

Men jeg pleide heller ikke å kjøre rundt om natta, for å kjøpe burgere. 

 

For jeg pleide å planlegge sånt bedre, da. 

 

Men dette var en sosial begivenhet, som ikke var planlagt, da. 

 

Og vi kjørte jo rundt der, i to biler. 

 

Og Glenn Hesler og meg, vi var ikke vant med, å kjøre rundt, (etter hverandre liksom), i Oslo 

sentrum. 

 

Så derfor ble parkeringen litt harry liksom, da. 

 

Men jeg parkerte liksom på den sida, av Torgbua, som var motsatt retning, av Oslo S der, da. 

 

Og det var et sted, hvor folk sjelden gikk, (ihvertfall ikke om natta), da 

 

Og det var fortsatt plass til å gå forbi bilen. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og det lå ikke noen hus, (eller lignende), der vi parkerte, da. 

 

(Men kun en park, vel). 

 

Så vi stod ikke i veien for noen liksom, da. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Vi kjøpte burgere. 

 

Og Cilla ville inn på utestedet Paleet, som lå cirka rett over gata, for Torgbua og Plata der, da. 

 

Der hadde jeg en gang sett en polakk, som fikk knust et askebeger, (eller noe sånt), i trynet. 

 

(En gang jeg var med David Hjort dit. 

 



Eller, da var vel også Linn Korneliussen med. 

 

Så dette må vel ha vært seinere. 

 

Men jeg hadde vært der en gang, med David Hjort, (og også Roger fra Sagene og dem, vel). 

 

Og da ble det også nesten bråk, husker jeg. 

 

For en pakistaner, (var det vel), stod liksom og sperret veien for meg, da. 

 

Da jeg kom tilbake, (til bordet vårt), med to halvlitere, som jeg hadde kjøpt, i baren der. 

 

(Til David Hjort og meg, da). 

 

Og da, så så David Hjort så rart, på han pakistaneren. 

 

Som om det var noe foregikk da, syntes jeg). 

 

Uansett så skulle jeg jo, på jobb, dagen etter. 

 

Og dette med at jeg skulle møte hu Cilla. 

 

Det hadde jo allerede tatt av. 

 

I og med at Glenn Hesler, også hadde blitt med, på det her møtet, (etter mas fra Cilla), da. 

 

Så jeg ville ikke ha det sånn, at det skulle ende med, at alle pakkisene i byen liksom, også ble med 

på det her #blablabla-møtet, da. 

 

(Hvis det er lov å si det. 

 

Det måtte vel finnes noen grenser liksom, (tenkte vel jeg). 

 

(For å si det sånn). 

 

Så å gå inn på Paleet der. 

 

(For å drikke, osv). 

 

Det sa jeg nei til da, (må jeg innrømme). 

 

(For vi stod jo feil parkert osv., også. 

 

Og jeg skulle jo på jobben dagen etter. 

 

Og jeg jobba jo som butikksjef. 

 

Og jeg kunne jo ikke drikke der, heller. 

 

(Siden jeg kjørte). 

 

Og det kosta vel også muligens penger, å komme inn, på Paleet der. 



 

Og Glenn Hesler gikk 'aldri' ut på byen, husker jeg. 

 

Og han drakk jo heller 'aldri', 

 

Og han kjørte jo i tillegg også. 

 

Så dette hadde bare blitt som noe dumt, (for meg da), må man vel si)). 

 

Så vi kjørte bare hjem til meg igjen, (på St. Hanshaugen), etter at burgerne våre, var ferdige, da. 

 

Og der, så satt vi våkne, resten av natta. 

 

Mens Glenn Hesler og Cilla, røyka hasj, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så skulle jeg på jobb, da. 

 

(Klokka 7, må det vel ha vært). 

 

Og Glenn Hesler skulle hjem. 

 

Og Cilla skulle til han Ali, på Nordstrand, da. 

 

(Var det vel). 

 

Vi skulle ihvertfall alle sammen kjøre i den samme retningen, da. 

 

(Selv om jeg lurer litt på nå, om ikke Glenn Hesler kjørte en litt rar vei, tilbake til Skjetten. 

 

Men han hadde kanskje røyka for mye hasj. 

 

Det er mulig). 

 

Så Cilla satt på med meg, siden hu skulle samme vei, da. 

 

Og Glenn Hesler kjørte foran, (på Ringveien), husker jeg. 

 

Gjennom en tunnel, like før Ryen, (var det vel). 

 

Og på Store Ringvei, like før, (og gjennom), den tunnelen. 

 

(Før Bryn der). 

 

Så kjørte Glenn Hesler så raskt, at jeg ikke turte å holde følge, med min Ford Sierra, (husker jeg). 

 

For forstillinga, (var det vel), på den Ford Sierra-en. 



 

(Eller ramma, eller hva det kalles). 

 

Den virka ikke så sikker, da. 

 

(For meg, ihvertfall) 

 

Jeg ble redd for at jeg skulle miste kontrollen, over bilen. 

 

Så jeg turte ikke å kjøre så fort, som Glenn Hesler, (husker jeg). 

 

(Som vel kjørte i 150 kanskje. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg slapp Cilla av ved Rimi Karlsrud, (eller noe sånt), var det vel kanskje. 

 

(Hvor hu skulle møte han negeren sin, Ali, da. 

 

Eller om han var mulatt). 

 

Noe sånt. 

 

Og så dro jeg på jobben, da. 

 

Hvor jeg var rundt klokka 7, vel. 

 

Og jeg husker det, at Henning Sanne sin kamerat, (som jeg kjente han som, på den her tida), Stian 

Eriksen, skulle jobbe, på Rimi Nylænde, den dagen. 

 

Stian Eriksen hadde påske-perm, fra kavaleriet. 

 

(Det er derfor jeg husker det, at dette var snakk om påsken, i 1999. 

 

For påsken 1998, da hadde jeg ikke begynt som butikksjef ennå. 

 

Og påsken år 2000, da var Stian Eriksen ferdig i militæret, og jobba som min assistent, på nettopp 

Rimi Nylænde, da). 

 

Og jobba som kassamedarbeider, (denne påskeaftenen), vel 

 

(For Stian Eriksen. 

 

Han hadde vel ikke fått noe lederopplæring ennå. 

 

I rimi. 



 

På den her tida. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Hvis han ikke fikk det, av butikksjef 'Audi-Monika', som var butikksjef der før meg. 

 

Fram til cirka et halvt år før det her, da. 

 

Men det tror jeg ikke, at han fikk, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

For da ville jeg vel antagelig ha fått høre om det, tror jeg).. 

 

Stian Eriksen, han hadde jo jobba en gang, på Rimi Bjørndal. 

 

(Hvor jeg da jobba som assisterende butikksjef. 

 

Noe jeg jobba som der, fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Etter at jeg ringte til Rimi Nylænde, og Henning Sanne der, fortalte meg det, at kameraten hans, 

kunne jobbe. 

 

(Nemlig Stian Eriksen, da. 

 

Som jeg før han dukka opp, på Rimi Bjørndal der, ikke hadde sett før). 

 

Så jeg kjente Stian Eriksen litt fra før, da. 

 

(Nemlig den gangen han jobba, på Rimi Bjørndal, da). 

 

Selv om han vel hadde vært i militæret, hele dette halvåret, som jeg hadde jobbet som butikksjef, på 

Rimi Nylænde, (nemlig fra høsten 1998 til påsken 1999).. 

 

Så jeg fortalte det, til Stian Eriksen da, at jeg hadde vært våken, hele natt. 

 

(Fordi at jeg hadde hatt noe folk på besøk, da). 

 

Og bare jobba disse åtte-ni timene, på kondisen liksom, da. 

 

Og da fikk Stian Eriksen litt sjokk, (tror jeg). 

 

Men jeg syntes at dette var greit selv, siden jeg jo hadde fri, i to dager, etter denne korte lørdagen. 

 

Jeg hadde jobba mange lørdagsvakter, (som leder, i Rimi), før dette. 

 

Og disse lørdagsvaktene, de hadde jo da som regel, vært tre timer lengre. 

 

Så en 7-16-vakt, det var liksom som ingenting å regne, (for meg), da. 

 

(Sammenlignet med de 7-19-vaktene, som jeg vanligvis pleide å jobbe, på lørdager, (i Rimi), 

liksom). 

 



Men jeg vet ikke om han Stian Eriksen skjønte helt hva jeg mente. 

 

Og jeg hadde kanskje blitt litt prega, av å kjøre etter Glenn Hesler, på Ringveien. 

 

For jeg husker at jeg kjørte for fort, på noen ganske små veier, oppe på Lambertseter der. 

 

Da jeg skulle kjøre Stian Eriksen, (som seinere ble min assistent, på Rimi Nylænde, når han var 

ferdig med militæret, etter at han Jan Henrik, (som var assistenten min, før Stian Eriksen), skulle 

inn til sin førstegangstjeneste, i militæret, da), og noen andre kolleger av oss, hjem etter jobben, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter denne kvelden, så møtte jeg vel aldri hu Cilla, (og heller ikke Degos og dem), igjen, tror 

jeg. 

 

Selv om jeg fortsatte å chatte en del med hu Cilla, på #blablabla, da. 

 

Før hu ga seg der, etter at Tosh, (aka. Thorstein Bjørnstad, fra Trondheim), hadde gjort et eller 

annet, som hu ikke likte, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 175: Mer om #blablabla-møter 

 

Det var ikke bare Janniche Fjellhaug aka. Cilla, som var på #blablabla-besøk hos meg, rundt 

årtusenskiftet. 

 

Neida, Thorstein Bjørnstad aka. Tosh, fra Trondheim, dro også innom meg, en lørdag, som han var i 

Oslo. 

 

Jeg husker at vi satt rundt det stuebordet mitt, som jeg hadde fått, av foreldra til Elin Winnem, da 

jeg flytta, til St. Hanshaugen. 



 

(Et bord som Magne Winnem hadde levert for dem, en av de første ukene, etter at jeg hadde flytta, 

vel). 

 

Og jeg husker at jeg hadde et trådøst tastatur, (og også en trådløs mus), på den her tida. 

 

(Som jeg hadde kjøpt på Spaceworld, ovenfor Tanum bokhandel, i Karl Johan, vel). 

 

Og jeg husker at Tosh og jeg, vi sendte det trådløse tastaturet mitt, fram og tilbake, over stuebordet, 

(mens vi chatta, på irc, må det vel ha vært). 

 

(Det var selvfølgelig jeg, som satt i senga mi. 

 

Oppå det sengeteppet, som jeg hadde fått av mora mi, (regner jeg med). 

 

Og Tosh satt vel i en sånn plast-hagestol, som jeg hadde hatt med, fra Ungbo, (hvis jeg skulle tippe, 

ihvertfall). 

 

Siden fetteren min Ove, hadde ødelagt sofaen min da, (som jeg har skrevet om, i det forrige 

kapittelet, blant annet)). 

 

Jeg husker at jeg syntes det, at Tosh så litt stygt på meg, når jeg skreiv, på det trådløse tastaturet 

mitt. 

 

Jeg husker at jeg trodde det, at Tosh syntes at jeg skreiv for treigt. 

 

Og at han ikke likte det, (at jeg ikke skreiv like raskt som han da), og derfor så stygt på meg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi hadde drukket noen øl, vel. 

 

(Og muligens spist noe pizza, eller noe sånt). 

 

Så dro vi ned på So What, husker jeg. 

 

(Vi gikk vel bare dit, tror jeg. 

 

Siden det bare var cirka ti minutter å gå, (ned Ullesvålsveien, som ble til Akersgata, og så forbi 

Regjeringskvartalet, og så til vestre inn i Grensen, og så til venstre igjen, (etter bare noen få titalls 

meter), inn i det portrommet, (der hvor jeg møtte hu Inga Marte Thorkildsen en gang, (hvis det var 

henne))), fra der jeg bodde). 

 

Der drakk vi øl og så litt på damene, vel. 

 

(Uten at vi prata noe særlig, da). 



 

Men jeg husker at Tosh rocka skikkelig ute på dansegulvet, på en litt særegen og urytmisk måte, 

(må man vel si). 

 

(Selv om jeg ikke er noen danseekspert, akkurat). 

 

So What var et sted, som jeg pleide å dra, for å høre på kul musikk, og drikke ganske billig øl, (uten 

å måtte betale innganspenger). 

 

Men det var ikke sånn at det var så lett å bli kjent med folk, (altså damer der), må jeg vel si. 

 

(Selv om jeg jo hadde hatt flaks, den første gangen, som jeg gikk ut på byen, i Oslo, (etter at jeg 

flytta til St. Hanshaugen). 

 

For da fikk jeg jo med meg ei So What-dame hjem. 

 

Og vi pulte jo omtrent hele natta, mens jeg hørte på at piercingen i tunga hennes, klirra mot tennene 

hennes, (husker jeg). 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i et tidliger kapittel). 

 

Men det er mulig at hu So What-dama, har prata dritt om meg, til de andre folka, på So What. 

 

Hva vet jeg). 

 

Så det endte med, at Tosh og jeg, ikke traff noen damer, på So What. 

 

Men vi gikk like aleine hjem, (til meg), som vi hadde gått, ut på byen. 

 

Og Tosh sov vel over, på en madrass, (den fra Ungbo-sofaen antagelig), på gulvet vel, (i Rimi-

leiligheten min), hvis jeg husker det riktig. 

 

(Noe sånt). 

 

Før han dro hjem til Trondheim, (eller noe sånt), dagen etter, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Linda Therese Wold aka. Zera hu 'babla' en gang om, til meg, (på irc), at hu skulle møte en kar, på 

min alder. 

 

Og det er mulig at hu så foreslo, å møte meg, istedet. 

 

Men det ble ikke noe av, ihvertfall. 

 

Jeg hadde lyst til å ha en fest, for alle oss fem, faste #blablabla-folka. 



 

(Nemlig Glenn Hesler aka. Kazuya, Janniche Fjellhaug aka. Cilla, Thorstein Bjørnstad aka. Tosh og 

Linda Therese Wold aka. Zera). 

 

Men det klarte jeg aldri å få til, da. 

 

Så den festen,  hvor Cilla og Kazuya satt og røyka hasj, hjemme hos meg, natt til påskeaften, i 1999. 

 

Det var det nærmeste vi kom, en ordentlig #blablabla-fest, da. 

 

Men jeg mener å huske det, at Zera sendte et bilde av seg selv, til Tosh og meg. 

 

(Eller om hu sendte det til Tosh, som så sendte det til meg). 

 

Og at Zera var en veldig pen, lyshåret jente da, (hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og Zera, (som var fra Halden, forresten), hu begynte jeg å chatte med, på Dagbladet-chat, etter at 

jeg kom hjem, fra Ayia Napa, (sommeren 1998), mener jeg å huske. 

 

Og hu ble så overkjørt, mens hu kjørte på moped, (sa hu ihvertfall). 

 

Og hu måtte så ligge lenge på sykehus, fordi  hu brakk flere armer og bein, (og muligens enda mer), 

da. 

 

(Hu måtte ihvertfall ta mange operasjoner og sy mange sting, husker jeg). 

 

Og fra den tida, da hu var på sykehuset. 

 

Så husker jeg det, at jeg savna henne litt, på chatten, da. 

 

(For hu ble plutselig borte, fra chatten liksom, da). 

 

Selv om hu vel var 10-11 år yngre, enn meg, da. 

 

Altså hu var vel 17 år, sommeren 1998, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og jeg fylte 28 år, den sommeren, da. 

 

Men det må ha vært dødt, på #blablabla, den sommeren, (tror jeg). 

 

Siden jeg chatta så mye på Dagbladet-chat, mener jeg. 

 

Så det var kanskje i tiden etter sommerferien, i 1998, at #blablabla tok av litt, liksom. 

 

(Nemlig på den samme tiden, som jeg begynte som butikksjef cirka, forresten). 

 

For jeg tror ikke at jeg chattet noe, med hu Zera, før sommeren 1998. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så vi #blablabla-folka. 

 



Vi ble vel ikke en 'irc-gjeng' liksom, før utpå høsten 1998, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg kunne vel kanskje også tatt med David Hjort aka. kong_anus, blant de faste #blablabla-folka. 

 

Men David Hjort, han var vel mest på irc, når han var på besøk hos meg, (sånn som jeg husker det 

nå, ihvertfall). 

 

Så jeg tror ikke jeg kan si det, at David Hjort, var en fast #blablabla-er, liksom. 

 

Men de fleste andre, på #blablabla, visste vel hvem han var, tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Zera, hu hadde en barndomskjæreste, i Halden, som hu flytta til etterhvert, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og de hadde visst et litt komplisert forhold. 

 

Men de fant tilbake til hverandre etterhvert da, (var det vel). 

 

Og hu Zera hadde visst fortalt om meg, til han barndomskjæresten sin, da. 

 

(Mener jeg at hu sa en gang, ihvertfall). 

 

Siden vi hadde chattet så mye, på nettet, da. 

 

Og jeg sendte også hu Zera, et par kontantkort, i posten. 

 

Da jeg fikk de drøye hundre tusen kronene, etter at mora mi døde. 

 

(Siden mora mi hadde hatt en slags livsforsikring). 

 

Og vi i #blablabla-gjengen, vi pleide også å sende CD-er til hverandre, med musikk som vi hadde 

lastet ned fra nettet, osv. 

 

(For det her var før 'bredbånd-tida' liksom tok av for fullt, da. 

 

Så det tok ofte lang tid, å sende filer, over nettet, da). 

 

Og jeg hadde ikke scanner, på den her tida. 

 

Så jeg sendte et par passbilder, (i posten), til hu Zera, (husker jeg). 

 



For hu bodde hos faren sin, og de hadde scanner da, (i 1999, eller noe sånt, må vel det her ha vært). 

 

Og hu Zera klagde på meg, siden jeg hadde sett lik ut, på begge disse bildene da, (mente hu). 

 

Så det var ikke noe vits egentlig, at jeg sendte bilde, to ganger da, mente hu. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg var ikke så vant til, å bli tatt bilde av da, (må jeg vel si). 

 

(For det finnes vel ikke så mange bilder av meg, fra 80-tallet, (for eksempel), for å si det sånn. 

 

Fra min ensomme oppvekst, på Bergeråsen, mener jeg). 

 

Så jeg hadde kanskje litt komplekser, når det gjaldt hvordan jeg så ut på bilder, (og sånn), da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Zera, hu begynte vel å chatte med meg, fordi at hu syntes at det virka så kult, å dra på ferie, til 

Syden, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og hu dro til Kos, (var det vel), for å jobbe, i flere måneder, (på hotell vel), enten sommeren 1999 

eller sommeren år 2000. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Zera, hu hadde også en karakteristisk smiley, (husker jeg). 

 

Nemlig ':]'. 

 

(En smiley som jeg vel ikke har sett, at så mange andre har brukt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Jeg pleide ofte å chatte, (på #blablabla), etter at jeg kom hjem fra jobben, som butikksjef, på Rimi 

Nylænde. 

 

Og hvis det da hadde vært noen problemer, på jobben, så hendte det nok, at jeg begynte å chatte om 

disse, på #blablabla, da. 

 

Og hu Zera, hu sa til meg det, en gang, (husker jeg), at jeg måtte være forsiktig, når det gjaldt disse 

assistent-damene, på jobben, (det vil si assistent Wenche Berntsen og låseansvarlig 'Nordstrand-

Hilde'). 

 

For Zera mente at en av disse kanskje ville prøve å få meg sparket, for å selv få jobben min, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg tror at Zera mista litt interessen for meg, da jeg slutta som butikksjef, sommeren 2002. 

 

For noe av det hu likte, ved meg, det var vel det, at jeg antagelig kunne skaffe henne butikkjobb, i 

Oslo, hvis hu trengte det, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Zera syntes også synd på meg, (husker jeg). 

 

Etter at jeg hadde hatt ONS, med både hu Malena fra Drammen, og hu pene svenske blondinna, 

(som fitta til lukta så vondt), i tiden etter at mora mi døde. 

 

Siden jeg ikke fikk noe 'kjøtt rundt pikken', fra noen av disse to damene, da. 

 

(Selv om begge disse to damene var veldig pene, da). 

 

Jeg måtte nøye meg med å bli runka litt, av hu Malena fra Drammen, liksom. 

 

Og da hu Zera så syntes synd på meg. 

 

Så ga jeg opp litt selv også, husker jeg. 

 

For jeg syntes egentlig ikke synd på meg selv. 

 

(Siden disse to damene hadde vært så fine, da). 

 

Men jeg var klar for å se framover, etter nye erobringer, liksom. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden jeg skrev det kapittelet, om da Kaz og Cilla, røyka hasj hos meg, (for noen dager siden). 

 

Så Google-et jeg også, hu Zera, da. 

 

Og hu bor i Glimmerveien 61, (var det vel), i Halden. 

 

Og en i 'heimen' der, hadde visst tatt selvmord, for noen år siden. 

 

Men om dette var barndomskjæresten, til hu Zera. 

 

Eller om det var broren til barndomskjæresten. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

(Selv om det vel er mest sannsynlig, at det var broren. 

 

Siden hu Zera fortsatt bor på den adressen, da). 

 

Men han som tok selvmord, han het Magnus Hellkås Kolstad, (sjekka jeg, på bloggen min, nå). 

 

Og broren, (han som vel da antagelig er barndomskjæresten), han heter Andreas Hellkås Kolstad, og 

jobber med produktutvikling, i Mills, (stod det på LinkedIn). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Cilla, hu hadde flytta fra Bergen, til Rykkinn, (Harald Eias hjembygd), så jeg, da jeg Google-

et navnet hennes. 

 

(Og hu hadde vel også fått en unge, vel). 

 

Og jeg husker at Cilla, lånte noen Åpen Post-videokassetter, av meg, under '#blablabla-tida'. 

 

Så hu er nok en av Norges største Harald Eia-fans, (vil jeg tippe på). 

 

Noe sånt. 

 

Cilla, hu ble forresten sammen med en av mine med-op-er, på #quiz-show, (en kar jeg ikke husker 

nicket til lenger). 

 

(Ut på 2000-tallet en gang, må det vel ha vært). 

 

Og hu Cilla, hu skrøyt så på #blablabla, (må det vel ha vært). 



 

Om at han #quiz-show op-en, (som var fra Nord-Vestlandet, (eller noe sånt), vel), hadde tatt henne 

bakfra, og at han hadde sprutet en lang og helt rett strek, med sperm, utover ryggen hennes, da. 

 

(Husker jeg at hu fortalte om, til Tosh og meg, (var det vel), på #blablabla, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Cilla, hu hadde også en venninne, som kalte seg Fluxie, (på irc), husker jeg. 

 

Og hu Fluxie, hu gikk et år på folkehøyskole, (var det vel), i Hønefoss, (husker jeg). 

 

(Og hu hadde også hatt sex med en kar, hjemme hos hu Cilla, husker jeg. 

 

For det fortalte hu Cilla om, mens jeg chatta, med henne, (på #blablabla, må det vel ha vært)). 

 

Og da ville hu Fluxie, at jeg skulle besøke henne der, da. 

 

Men jeg hadde jo aldri møtt hu Fluxie før. 

 

(Og jeg hadde vel aldri sett bilde av henne engang, vel). 

 

Så det ble ikke noe av, (husker jeg), at jeg dro for å besøkte henne, i Hønefoss, da. 

 

For jeg syntes vel det, at Hønefoss, var et litt usentralt sted, å dra til, liksom. 

 

Det var hvis jeg skulle opp i Hallingdalen, på butikksjef-seminar osv., at jeg kjørte i retning av  

Hønefoss, (tenkte vel jeg). 

 

Og jeg var også veldig opptatt, med butikksjef-jobbing, på den her tida, da. 

 

Så det ble ikke noe av, at jeg dro til Hønefoss, for å møte hu Fluxie, da. 

 

Og det var ikke fordi at jeg hadde noe imot, hu Fluxie, liksom. 

 

Men tiden strakk liksom aldri til da, (i løpet av dette travle året), for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg chatta også en del, med ei fra Sørlandet vel, som kalte seg Trec, (på den her tida). 

 

Hu begynte jeg å chatte med, på #sol.20ognoe, på undernet, (må det vel ha vært). 



 

Og jeg fikk vel liksom visst fram hu Trec litt, på #blablabla og, (på ef-net), hvis jeg ikke husker helt 

feil. 

 

(Noe jeg også gjorde med hu Tornerosa, (som jeg også først møtte, på #sol.20ognoe), vel. 

 

Som var ei brunette, fra Ålesund. 

 

Som jeg hadde en date med, på utestedet Snorre, en gang. 

 

Da hu hadde på seg et par sølvfargede sko, (og hu hadde vel også med noen venninner hu klagde litt 

på vel), husker jeg). 

 

Trec ville møte meg, på Oslo S. en gang, (husker jeg). 

 

Før hu skulle videre, til en annen by. 

 

Men det hørtes litt for stressende ut, for meg, husker jeg. 

 

(Kanskje jeg ikke orka, siden David Hjort hadde klagd så mye, etter at vi møtte hu Cilla, på Oslo S., 

den gangen. 

 

Hva vet jeg). 

 

Jeg skulle også møte Trec på utestedet Studenten en gang, (husker jeg). 

 

Og da var Axel med på denne date-en, (husker jeg). 

 

(For Studenten, det var jo det faste stedet, som Axel og meg pleide å dra på, hvis vi skulle ut på 

byen sammen, liksom. 

 

Oss to halvbrødrene, da). 

 

Og Trec, (som jeg gjettet, at nok var en slags kode, for navnet Therese). 

 

(Altså '3 c', da. 

 

Som blir liksom 'tre' + 'se'. 

 

Som hørers ut som 'Therese' sagt veldig fort, da. 

 

Noe sånt). 

 

Hu var på Studenten, sammen med ei venninne, vel. 

 

Så jeg så ei lita blondinne. 

 

Og ei ganske stor brunette. 

 

Som stod ved siden av hverandre, og så på meg og Axel, vel. 

 

Så jeg regna med at ei av de to, var Trec, da. 



 

Men jeg var ikke sikker på hvem av de her to damene, som var hu Trec, da. 

 

Men Axel regna vel med, at det var hu tjukke. 

 

Han sa ihvertfall til meg noe sånt, som at: 'Du kan knulle henne'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da ble jeg litt sur, (husker jeg), for jeg hadde jo hatt nok av tjukke damer, i min tidligere 

'knulle-karriere', (for å si det sånn). 

 

(Ragnhild fra Stovner og Siri Rognli Olsen, for eksempel). 

 

Så dette endte bare med at Axel og jeg krangla litt, da. 

 

Og at jeg aldri fant ut hvem hu Trec egentlig var, da. 

 

Og det veit jeg egentlig ikke enda. 

 

Trec, hu jobba på et hotell, på Sørlandet, vel. 

 

Og hu klagde på at en kollega av henne, hadde tatt henne på puppene en gang, (var det vel). 

 

Hu Trec, hu sa at hu ikke var tjukk, men at hu 'hadde hofter', (var det vel). 

 

(Uten at jeg liksom helt klarte å se for meg, hvordan hu Trec så ut, utifra den beskrivelsen, da). 

 

Trec begynte etterhvert å studere, ved UIO. 

 

Og hu klagde til meg, (på irc), over sine medstudenter da, (husker jeg). 

 

For hennes medstudenter, de hadde visst sagt noe sånt, som at: 'Skal vi spise en halv Grandis', (eller 

noe sånt). 

 

Så hu Trec, hu mente vel noe sånt, som at hennes medstudenter var litt degenererte da, antagelig. 

 

(Siden de sa 'Grandis' istedet for 'Grandiosa', liksom. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg møtte aldri hu Trec, da. 

 

Og jeg så vel aldri heller noe bilde av henne. 

 

Og jeg husker heller ikke etternavnet hennes. 

 

Så hva hu driver med, nå for tida, det veit jeg ikke. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Da han Thorstein Bjørnstad aka. Tosh, var på sånn #blablabla-besøk hos meg, på begynnelsen av 

2000-tallet. 

 

Så må vel det ha vært det året han var russ, (tror jeg). 

 

Og han begynte jo å studere, (på en bachelor IT-grad), ved NTNU, høsten 2002. 

 

(Hvor han ganske raskt, fikk seg jobb, som orakel. 

 

For han Tosh, han var veldig dyktig, når det gjaldt internett og IT generelt, da. 

 

Må man vel si). 

 

Så dette var antagelig våren 2002, (eller noe sånt), da. 

 

(Mens jeg fortsatt jobbet, som butikksjef, i Rimi, vel). 

 

Noe sånt. 

 

Og vi dro sikkert innom Kebab Stua, (eller noe sånt), i Ullevålsveien. 

 

Etter å ha vært på So What, da. 

 

For å kjøpe kebab, etter all øldrikkinga, da. 

 

Det er mulig. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Eller forresten. 

 



Det studieåret, som han Tosh, besøkte meg, i Oslo. 

 

Så var han nok ikke russ. 

 

Dette var nok året etter. 

 

Da han Tosh var i militæret, og vel derfor fikk billige togreiser, osv. 

 

Så han bodde muligens på Perminalen, (eller noe sånt), mener jeg rimelig vagt å huske nå. 

 

Og førstegangstjenesten hans. 

 

Den bestod av at han satt foran noen radarskjemer, (mener jeg å huske), inne i et fjell, (eller noe 

sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

I en del av landet, som jeg ikke husker helt sikkert, hvor var nå. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 176: Mer fra den tida jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

Etter at David Hjort og meg, hadde møtt hu Janniche Fjellhaug aka. Cilla, (fra Bergen), på Oslo S., i 

1998, (må det vel ha vært). 

 

Så var det sånn, at David Hjort og hans kamerat Roger fra Sagene. 

 

De ba med meg og også hu Cilla, til et utested, som het John Dee, (ved siden av Rockefeller), 

husker jeg. 

 

Og jeg lurte på hva hu Cilla mente, siden hu ville møte meg. 

 

Men det var vanskelig å skjønne hu Cilla, (syntes jeg). 

 

For på John Dee, så hadde hu med en annen kar, (nemlig Degos, fra Majorstua), husker jeg. 

 

Så hva hu Cilla egentlig ville. 

 

(Om hu ville ha sex, eller hva det var). 

 

Det var litt vanskelig å skjønne da, (må jeg vel si). 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg jobba, på Rimi Bjørndal, som assisterende butikksjef. 

 

(Noe jeg gjorde, fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Og mens David Hjort også jobba der. 

 

(Noe han gjorde, fra høsten 1997 til våren 1998, vel. 

 

Før han ble assisterende butikksjef, på Rimi Ljabru). 

 

Så hendte det en del ganger, at David Hjort og meg, ble satt opp gratis, på gjestelista, på en techno-

club, som pleide å arrangere techno-partier, på Chateau Neuf, på lørdager, (husker jeg). 

 

Det var vel Thor Arild Ødegaard aka. Toro, (vår kollega, på Rimi Bjørndal), som fikk oss satt opp, 

på den nevnte gjestelista, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og jeg prøvde jo å forstå poenget, med sånne techno-partier, da. 

 

(For dette her var jo på slutten av 90-tallet. 

 

Når techno og rave-musikk, liksom var noe nytt, da). 

 

Men jeg vet ikke om jeg helt klarte å skjønne poenget, med den her techno-kulturen. 

 

Man måtte kanskje bruke dop, for at man skulle få noe ut av det. 

 

Hva vet jeg. 

 

Selv om jeg må innrømme det, at musikken noen ganger kunne liksom ta av, da. 

 

Og at man da liksom kunne digge den høye techno-musikken litt. 

 

Og det var også et slags 'chill-out'-rom, på disse techno-parry-ene, på Chateau Neuf, (husker jeg). 

 

Og en DJ, som jeg husker ganske bra, (og som jeg husker at jeg syntes, at var en god DJ, da). 

 

Det var DJ Lemon, (husker jeg). 

 

Men ellers så husker jeg ikke så mange, av disse DJ-ene, som spilte på disse techno-festene. 

 

Det var jo ihvertfall to saler, hvor det ble spilt musikk. 

 

(I 'hoved-rommet' og i 'chill-out-rommet'). 

 

Så det var kanskje 10-15 DJ-er, som spilte, iløpet av en sånn 'techno-kveld', da. 

 

Men den eneste av disse DJ-ene, som jeg husker ennå, det er han DJ Lemon da, (må jeg 



innrømme).. 

 

(Som jeg ikke husker hvordan så ut, engang). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På disse techno-party-ene, så var det så høy musikk forresten. 

 

At det var nesten umulig, å bli kjent med folk. 

 

Og mange drakk vel vann der, (mener jeg å huske). 

 

(Siden de kanskje gikk på dop, da). 

 

Men jeg drakk øl der da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg var der bare som en musikkinteressert kar, som hadde en DJ, (DJ Toro), som kollega, på 

Rimi Bjørndal. 

 

Og derfor ble dratt med, på disse festene, som noe slags fredagspils, da. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere). 

 

Og jeg hadde jo vært på Chateau Neuf tidligere. 

 

(Da det ble arrangerte et diskotek, som het Circus der. 

 

På slutten av 80-tallet). 

 

Og jeg var også utafor Chateau Neuf der, før en Alarm-konsert, en gang. 

 

(Da Siri Rognli Olsen, og venninna, lå over hos meg, på Abildsø, påsken 1990. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Og min adoptiv-tremenning, fra Lørenskog, Øystein Andersen. 

 

(Som var adoptert, av min fars kusine Reidun Andersen,  (født Olsen eller Zakariasen vel), og 

hennes ektemann, Kai Andersen. 

 

Fra Sør-Korea. 

 

På begynnelsen av 70-tallet, vel. 

 

Men som jeg ikke ble kjent med, før på midten av 80-tallet. 

 

Gjennom min kamerat, (som da bodde på Bergeråsen), Kjetil Holshagen. 

 



Som jeg vel må ha skrevet om, i Min Bok). 

 

Han dro meg en gang med, på en russeprinsesse-kåring, på Chateau Neuf, der. 

 

(Et av de første årene, som jeg bodde, i Oslo). 

 

Eller Øystein Andersen, han hadde en 'jappe-aktig' kamerat, (som jeg ikke kjente), som dro med 

både Øystein og meg dit, da. 

 

Og vi dro vel dit i taxi, vel. 

 

Og på veien dit, så kjørte vi innom der han jappen bodde, da. 

 

For han jappen, han henta to ola-skjorter, som han ville, at Øystein og jeg, skulle gå med, på den her 

russe-prinsesse-kåringa, da. 

 

Siden vi begge bare hadde hatt på oss t-skjorter, da. 

 

Når vi var hos Øystein der. 

 

(For jeg hadde vel ikke planlagt, å gå ut på byen, liksom. 

 

Så jeg hadde ikke på meg den party-dressen min, for eksempel da, (for å si det sånn). 

 

Det var bare hvis jeg skulle gå ut på byen, sammen med Magne Winnem, at jeg pleide å gå i dress. 

 

Hvis jeg hang med Øystein Andersen, så pleide jeg bare å ha på meg vanlige klær, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Og Majorstua, det lå jo i gåavstand, fra St. Hanshaugen, hvor jeg bodde. 

 

Jeg hadde jo tidligere gått, fra Frognerparken, og ned til sentrum. 

 

(En sommerferie, (som jeg ikke hadde hatt råd til å dra på ferie), da jeg bodde på Ellingsrudåsen. 

 

Sommeren 1995, vel. 

 

Da jeg dreiv og tok kjøretimer). 

 

Og jeg klarte også å finne veien, fra Majorstua, til St. Hanshaugen da, (hvis jeg måtte det). 

 

Og jeg jobba jo som assisterende butikksjef, (og hadde en lønn på 170-180.000 i året, vel). 

 

Og hadde ikke bil, på den her tida. 

 

Og jeg hadde også slutta å røyke, noen år før det her. 

 

Så jeg pleide alltid å ha noen hundrelapper, i lommeboka mi, da. 

 

(Det var sjelden at bankkontoen min ble tom, før jeg fikk neste lønning, (da jeg jobba i Rimi), for å 

si det sånn). 



 

Så jeg følte meg ganske hjemme, på Chateau Neuf der, (på Majorstua), da. 

 

Så jeg følte meg aldri redd, (for eksempel), siden jeg var på disse techno-party-ene, som var som en 

ny verden liksom, for meg, da. 

 

Men jeg ble heller aldri kjent med noen nye folk, på disse festene, (må jeg innrømme). 

 

For det syntes jeg at var vanskelig, på grunn av den høye musikken, da. 

 

(Og jeg var vel også en av de eldste, som dro på disse festene, hvis jeg skulle tippe. 

 

Siden dette var det året, som jeg fylte 28 år, da. 

 

Selv om jeg pleide å lese FHM, og lignende livsstils-magasiner. 

 

Som jeg hadde begynt å lese, siden jeg kjeda meg vel, før jeg fikk internett. 

 

Så jeg prøvde å ha en sånn 'FHM-aktig' klesstil liksom, da. 

 

Og da gled jeg vel nesten inn i mengden, på disse techno-party-ene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hvorfor Toro og David Hjort 'alltid' ville ha meg med ut, på byen, (på den her tida), det veit jeg 

ikke. 

 

Men det var alltid de som maste da, (for å si det sånn). 

 

Det var aldri sånn, at det var jeg som stod bak, disse 'fredagspils-kveldene'. 

 

Jeg arrangerte personalfesten og julebordet, (to fester som begge var i 1997). 

 

Men det var fordi at jeg, (mer eller mindre ihvertfall), ble presset til å arrangere disse festene, av 

butikksjef Kristian Kvehaugen, (på Rimi Bjørndal), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som David Hjort,  Heidi fra Nord-Norge og meg, var på 'før-Blå', (må det vel ha vært), i 

Brenneriveien. 

 

På slutten av 1997, en gang. 

 

(Eller om det var på begynnelsen av 1998). 

 

Så satt vi tre, på et bord, (var det vel). 

 

Som var i en bar, som lå liksom på innsiden av 'dansegulv-rommet', på 'før-Blå' der, da. 



 

Og mens vi tre satt der, og drakk øl, (var det vel). 

 

Så kom det plutselig ei dame, i midten av 20-åra vel, bort til meg, (husker jeg). 

 

Dette var vel en av de første gangene, som jeg var på techno-party, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg følte meg ikke så veldig hjemme, da. 

 

For jeg hadde aldri vært på noen utesteder, i Brenneriveien, før. 

 

(For da jeg var student, på NHI, på slutten av 80- og begynnelsen av 90-tallet. 

 

Så fantes det vel ikke noen utesteder, i Brenneriveien, ennå. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og 'før-Blå' hadde ikke noe navn engang, på den her tida, (for å si det sånn). 

 

Så da hu dama liksom skulle prate med meg. 

 

(Som bare prøvde å gjemme meg litt bort, liksom. 

 

Og satt helt stille og bare drakk. 

 

Siden jeg ikke følte meg så hjemme der, da. 

 

Og ikke var så høy i hatten, liksom). 

 

Så trodde jeg at noe måtte være galt, da. 

 

Siden ei ganske voksen dame, ville prate med meg, som følte meg litt dum og harry der, liksom. 

 

Så jeg sa ikke noe, til hu dama, da. 

 

For jeg syntes at hu oppførte seg så unaturlig, da. 

 

Jeg var jo ikke en av de kule techno-kara, liksom. 

 

Jeg hadde jo aldri vært på dette utestedet før, engang. 

 

Og jeg hørte jo på alternativ rock, (og ikke på techno), til vanlig, liksom. 

 

Dette var ikke min generasjon sin musikk, liksom, (tenkte nok jeg da). 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg var jo bare en litt harry butikkleder, som hadde blitt dratt med inn, i denne techno-verdenen. 

 

Av noen litt kulere kolleger av meg, på Rimi Bjørndal, da. 



 

Så jeg bare venta til hu voksne dama gikk bort fra meg igjen, (og bort til en ganske voksen kar, som 

hu kjente fra før, som stod borte ved bardisken, (var det vel), i dette bar/'chill out'-rommet), da. 

 

Og så snudde jeg meg mot David Hjort, som satt ved siden av meg. 

 

'Sivil-snut', (eller noe sånt), sa David Hjort. 

 

'Ser du at de er litt eldre, enn de andre som går her, og ikke fullt så kule', sa David Hjort, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da måtte jeg le, husker jeg. 

 

Siden David Hjort liksom dreit ut de her sivil-snutene, da. 

 

Som jeg syntes at oppførte seg så unaturlig, at det ble ekkelt liksom, (for å si det sånn). 

 

Så David Hjort, han var altså hjemme, i den her techno-verdenen, da. 

 

Og kunne liksom skille ut sivile politifolk, fra de andre festdeltagerne, til og med. 

 

Så dette var David Hjort og Toro sin kule partyverden. 

 

Og ikke min verden, liksom. 

 

Så jeg var i dette partymiljøet, som om jeg var på en slags safari, (eller noe sånt da), må man vel si. 

 

Og jeg ble bare dratt med, på disse kule techno-festene. 

 

Siden jeg tilfeldigvis jobbet som leder, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Hvor disse to kule kara, (David Hjort og Thor Arild Ødegaard aka. DJ Toro), jobba som 

'undersotter' liksom da, (for å bruke David Hjort sitt uttrykk). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som Heidi fra Nord-Norge, David Hjort og meg, også satt, i det her litt roligere bar-

rommet, på 'før-Blå', da. 

 

Muligens den samme gangen, som vi så, de her to sivilpoliti-folka. 

 

(Som David Hjort mente at de var, ihvertfall). 

 

Så poengterte Heidi fra Nord-Norge, (eller om det var David Hjort). 

 

At den og den dama, (som stod rett foran oss), i det her roligere 'før-Blå-rommet'. 

 



Kun hadde på seg, (kule og tettsittende), blå klær, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Kanskje de gjorde et poeng av det, fordi at jeg også hadde en eller to blå gensere? 

 

Hva vet jeg. 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg også kjøpte svarte og grå gensere, på den her 'Rimi Bjørndal-tida'. 

 

Men dette var kanskje noe slags mobbing av meg? 

 

Siden David Hjort og Heidi fra Nord-Norge, ikke likte blå klær, (eller noe sånt), da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 177: Enda mer fra den tida jeg bodde på St. 

Hanshaugen 

 

Det forsvant et par pass, fra Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, (husker jeg). 

 

For både da jeg skulle på ferie, til London, sommeren 2003, (kan det vel ha vært). 

 

Og da jeg skulle flytte til Sunderland, for å studere, høsten 2004. 

 

Så fant jeg ikke passet mitt. 

 

Så jeg fikk nytt pass minst to ganger, mens jeg bodde på St. Hanshaugen, da. 

 

Og det passet, det pleide alltid å ligge i en skuff, hvor jeg også pleide å ha lommeboka mi, osv. 

 

Så jeg lurte på hvem som hadde stjålet passet mitt, (to ganger), må jeg innrømme. 

 

Men jeg er ikke sikker på hvem det kan være. 

 



Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg skulle på ferie til Brighton, (sammen med min adoptiv-tremenning Øystein Andersen), 

sommeren 1990. 

 

Så måtte jeg ha nytt pass, (husker jeg). 

 

(For når man er tenåring, så får man bare pass, som er gyldig, for noen få år av gangen, da. 

 

Siden utseendet ens forandrer seg, ganske raskt, når man er i den alderen, da). 

 

Jeg dro da til Politihuset på Grønland, (husker jeg). 

 

Hvor det var mange andre som også ventet på nytt pass. 

 

Og det var lang ventetid. 

 

Da jeg skulle ha det første passet, da jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Så dro jeg også til Politihuset på Grønland, da. 

 

(Som jeg hadde gjort det, i 1990). 

 

Dette må ha vært enten før jeg dro til London, sommeren 2003. 

 

Hvis ikke, så var det før jeg dro til Thassos, sommeren 1997. 

 

Eller før jeg dro til Ayia Napa, sommeren 1998. 

 

For jeg var vel ikke utenlands, på sommerferie, mellom sommeren 1998 og sommeren 2003. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Med unntak av sommeren år 2000, og sommeren år 2002. 

 

Da jeg var i henholdsvis Arvika og Gøteborg, i Sverige. 

 

(Men man trenger jo ikke pass, for å dra til Sverige, liksom). 

 

Og jeg var også på en Danmarkstur, med Rimi Kalbakken, (eller man vel si at det var Kjetil 

Prestegarden, som arrangerte den turen, som jeg har skrevet om tidligere), på slutten av år 2000 

eller begynnelsen av år 2001. 

 

Men jeg hadde nok ikke med meg passet mitt, på den dansketuren heller. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så sånn var nok det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg dro på Politihuset på Grønland der. 

 

(Enten før jeg dro til Thassos i 1997, eller om det var før jeg dro til Ayia Napa i 1998. 

 

Eller om det var før jeg dro til London, sommeren 2003). 

 

Så husker jeg det, at ei svirrete dame, gikk før meg, inn på politihuset der. 

 

Man fikk da passene, i et mye mindre rom, (husker jeg), enn der hvor jeg hadde fått det, sommeren 

1990. 

 

(Noe som vel var litt rart. 

 

At pass tydeligvis hadde blitt så mye mindre populært, (mener jeg), på disse årene. 

 

Forstå det den som kan). 

 

To 'cowboy-aktige' og 'biffete' politimenn, satt bak lukene, i pass-avdelingen der, (husker jeg). 

 

Og muligens ei politi-dame, satt også der. 

 

Og disse pratet seg i mellom, sånn at jeg overhørte det. 

 

Og en av dem sa noe sånt, som at hu svirrete dama og jeg, kunne ha vært et par, (eller noe sånt). 

 

Siden jeg var så rolig. 

 

Og hu svirre-dama var så nervøs og svirrete, da. 

 

For da kunne jeg liksom ha roa ned hu svirrete dama, da. 

 

(Som jeg vel måtte hjelpe, for at hu skulle finne fram, inne på Politihuset der. 

 

For hu spurte meg vel om hvor passkontoret var, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

'Oslotonen', det var jo noe som regionsjef i Rimi, Jon Bekkevoll, en gang nevnte, på et Rimi 

driftsmøte, (må det vel ha vært), på Rimi sitt hovedkontor, på Sinsen, (iløpet av den tida jeg jobba 

som Rimi-butikksjef, fra 1998 til 2002). 

 



Oslotonen det var noe de hadde i Oslo, da. 

 

Og dette med Oslotonen, det gikk vel ut på, at folk var mer uhøflige, i Oslo, enn i resten av landet, 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så man behøvde ikke å si: 'Takk for handelen', (for eksempel), når man satt i kassa, i Oslo, (mente 

Bekkevoll), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og denne Oslotonen, den mestret de ganske bra, på postkontoret, på St. Hanshaugen, (husker jeg). 

 

En gang, under '#blablabla-tida'. 

 

Ikke så lenge etter at mora mi døde vel. 

 

(Og jeg fikk de mer enn hundre tusen kronene, etter henne, siden hu hadde hatt noe slags 

livsforsikring. 

 

Så pleide jeg å kjøpe en del frimerker, på postkontoret der, (på St. Hanshaugen). 

 

Og da likte jeg de frimerkene, som var laget som klistremerker, (husker jeg). 

 

For da slapp jeg liksom å sleike bakpå frimerkene, da. 

 

For jeg likte ikke den lim-smaken, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og en gang, som jeg var på postkontoret, (i krysset Waldemar Thranes gate/Ullevålsveien der), på 

St. Hanshaugen. 

 

Så ba jeg om å få kjøpe mine vanlige 20 eller 30 frimerker, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så smalt det plutselig, fra hu post-dama, bak luka. 

 

(Ei dame i 20-årene, vel). 

 

At: 'Hvorfor kjøper du ikke bare en hel rull, da?'. 

 

Og en rull med frimerker, det viste seg å være en rull, med hundre frimerker på, da. 

 

Og det ble til at jeg kjøpte en sånn rull en gang, (husker jeg). 

 

(En rull som kosta cirka 400 kroner, vel. 

 

Noe sånt). 

 



Og jeg fikk vel brukt den opp og. 

 

Siden jeg pleide å sende en del CD-er, i øst og vest, da. 

 

(Til '#blablabla-folk', osv). 

 

Men for en tone. 

 

For meg som hadde gått tre år på handel og kontor. 

 

Og jobbet heltid som kasserer, i bortimot et års tid, på OBS Triaden. 

 

(Som jo lå i Lørenskog, hvor det var ganske stor konkurranse, mellom OBS Triaden og et annet 

hypermarked, som het Maxi Skårer, (som lå bare noen hundre meter unna), på den her tida). 

 

Jeg fikk jo helt sjokk egentlig, over hvor frekke i tonen, (og nedlatende, må man vel si), som 

Oslofolk, kunne være, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, da jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 178: Mer om David Hjort & Co 

 

Jeg kjente jo David Hjort, fra han begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal, som vanlig medarbeider, 

høsten 1997. 

 

Jeg selv, jeg jobba jo som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal, på den her tiden. 

 

Så jeg var liksom over David Hjort i rang, da. 

 

Og jeg hadde ganske ofte David Hjort jobbende under meg liksom, på mine vakter da, (som oftest 

var seinvaktene). 

 

Og jeg så jo på David Hjort, som en 'urokråke' nærmest. 

 

Og jeg var redd for at han ville lage kaos på jobben, ved å drive med ryktespredning, eller noen 

slags kampanjer, mot meg. 

 

Så jeg tenkte etterhvert, at det var bedre å prøve å få David Hjort på min side. 



 

Enn å få han mot meg liksom, da. 

 

Så i nesten alle de årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

(Bortsett fra de første par årene). 

 

Så kjente jeg David Hjort, da. 

 

Og selv om jeg ikke festet sammen med han, hver helg. 

 

Så bodde jeg jo, på St. Hanshaugen, helt til høsten 2004. 

 

Så jeg var liksom kamerat da, med David Hjort, fra høsten 1997 til høsten 2004. 

 

Det vil si i sju år. 

 

Og David Hjort, han arrangerte fester, bortimot hver helg, vel. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg var med på alle festene, som David Hjort arrangerte eller ble bedt på. 

 

Men jeg var kanskje med på 'David Hjort-fest', en gang i måneden, (eller noe sånt), i gjennomsnitt, 

da. 

 

Og kanskje ikke så ofte en gang. 

 

De siste årene, så festa jeg kanskje bare et par-tre ganger i året, sammen med David Hjort. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det rareste som skjedde, iløpet av disse sju årene, som jeg festa, sammen med David Hjort. 

 

Det må vel ha vært den gangen, på slutten av 1997 eller begynnelsen av 1998. 

 

Som jeg ble bedt på en fest, som David Hjort arrangerte, i leiligheten til hans mor, (som er ei tjukk 

jødinne, må jeg vel si, at hu virka som, etter at jeg har møtt henne, et par ganger vel, i årene før 

årtusenskiftet). 

 

Mora til David Hjort, hu bodde, på Sofienberg. 

 

Eller om de kaller det Rodeløkka der. 

 

David Hjort kalte det vel Grünerløkka, (mener jeg å huske). 

 

Han bodde ihvertfall mellom Freia sjokoladefabrikk og Tromsøgata, (der søstera mi Pia bodde), 

husker jeg. 



 

Det var sånn da, at hvis jeg kjørte bil, ned fra Sannergata, og forbi Birkelunden. 

 

Så kjørte jeg til venstre, inn Helgesens gate, (heter det vel). 

 

(En gate som går ovenfor Sofienbergparken der, da). 

 

Og hvis jeg da skulle, til David Hjort, (når han bodde hos mora si, og ikke på Bjørndal eller på 

Billingstad). 

 

Så måtte jeg svinge til venstre, et par hundre meter, før jeg måtte svinge til venstre, hvis jeg skulle 

besøke søstera mi Pia, i Tromsøgata, da. 

 

Og en gang, som jeg kjørte hu Linn Korneliussen hjem, (etter jobben). 

 

(Linn Korneliussen var jo David Hjort sin samboer-dame, som han hadde møtt, da han besøkte sin 

kamerat 'Narko-Jens', i Florø, (på Vestlandet), i 1999, må det vel ha vært). 

 

Så glemte jeg meg. 

 

Og plutselig, så fant jeg meg selv kjørende, opp mot søstera mi Pia, sin andre leilighet, i 

Tromsøgata, da. 

 

Så jeg blanda Linn Korneliussen og søstera mi Pia en gang da, (må jeg innrømme). 

 

(En gang jeg var sliten, etter jobben, da). 

 

Så jeg måtte si unnskyld, til Linn Korneliussen, da. 

 

Og forklarte at jeg et øyeblikk hadde trodd, at det var søstera mi, som jeg dreiv og kjørte hjem. 

 

(For jeg pleide en del ganger å kjøre søstra mi hjem, (fra begravelser og sånn), da). 

 

Og så snudde jeg ved det første stedet cirka vel, som Pia bodde, i Tromsøgata. 

 

Og så kjørte jeg istedet Linn Korneliussen til der hvor David Hjort og mora hans bodde, da. 

 

(Sånn cirka et steinkast unna Tromsøgata, hvor søstera mi Pia bodde, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå glemte jeg å skrive, om dette rare, som skjedde, på den nevnte festen, som David Hjort 

arrangerte, i leiligheten til mora si, på slutten av 1997. 

 

(Eller om det var på begynnelsen av 1998). 

 

Og det var sånn da, at jeg sikkert hadde tatt med meg en six-pack eller to, med øl, på den her festen, 

da. 



 

Og så var jeg kanskje litt sliten, etter jobben, da. 

 

Så etterhvert, så endte det med, at jeg ble sittende og halvsove, i sofaen, i stua, til mora, til David 

Hjort. 

 

Og plutselig, så våkna jeg, av at Heidi fra Nord-Norge dreiv og klagde, på David Hjort, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For da hadde David Hjort, tatt en sånn narkotika-sak, som blir kalt for poppers, under nesa mi, 

(mens jeg halvsov da), viste det seg. 

 

Og da var jeg så full og trøtt. 

 

Så det er ikke så ofte, at jeg husker igjen, den her episoden, da. 

 

Men David Hjort, han er en kødd da, (må man vel si). 

 

Siden han dreiv og kødda med meg, (på den her måten), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer om hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 179: Enda mer om David Hjort & Co 

 

Festene som David Hjort arrangerte, i huset, til mora si. 

 

(Som het Elsa Hjort, mener jeg å ha skjønt, etter å ha søkt litt, på Facebook, i dag. 

 

Og jeg mener også å huske, at mora til David Hjort bodde i Langgata, (like ovenfor Sofienberg-

parken), etter å ha sett litt, på Google Maps, i dag). 

 

De var ganske ville, da. 

 

Men David Hjort, han er en slags innsmigrende type da, (må man vel si). 

 

Som vet akkurat hva han skal si, for å få deg med, på den og den festen, på lørdagskvelden, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker en fest, som David Hjort hadde, i huset til mora si, på slutten av 90-tallet, (må det vel ha 

vært). 

 

Og da var David Hjort veldig kameratslig, (husker jeg). 

 

Og han prata om et slags ludder, (ei tenåringsjente), som var på festen der, og som David Hjort mer 

eller mindre kontrollerte da, (virka det som, for meg, ihvertfall). 

 

(Ei med mørkt hår, vel). 

 

Og David Hjort, han sa det, at hu kunne jeg 'knulle', (eller noe sånt), da. 

 

Og da begynte jeg jo å ro, som bare søren. 

 

Siden jeg ikke ønsket å være i noe slags avhengighetsforhold, av David Hjort, da. 

 

For jeg ønsket ikke å være en i hans gjeng liksom, som hadde David Hjort, som en slags gjengleder, 

da. 

 

For jeg ønsket jo selvfølgelig å beholde integriteten min, både på jobb og som privatperson, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så jeg måtte liksom finne på noe å si, da. 

 

Så jeg nikket vel istedet mot David Hjort sin kusine, (som het Marion), og som vel også hadde 

brunt hår vel, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og så sa jeg vel noe sånt, som at: 'Hva med henne, da?', (eller noe lignende). 

 

For jeg syntes at hu Marion så finere ut, enn hu 'ludder-jenta', da. 

 

Og jeg var nok antagelig ganske full og sikkert også sliten, etter mye butikksjef-jobbing. 

 

Og jeg syntes vel ikke at det frista så mye, å pule på ei såkalt felleshore heller, sikkert. 

 

Ei som alle de andre, i David Hjort sin omgangskrets, sikkert også hadde drivi og pult på, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så jeg begynte jo bare å ro, i full panikk nesten, da. 

 

For å slippe å bli avhengig av David Hjort og hora hans liksom, da. 

 

Så derfor, så begynte jeg å liksom bable, om kusina til David Hjort, (istedet), i fylla, da. 

 



For å slippe å ha noe med hu 'Langgata-hora', (eller hva man skal kalle henne), å gjøre, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette var vel antagelig like etter, at jeg hadde blitt forfremmet, til butikksjef. 

 

(Noe jeg jo begynte å jobbe som, høsten 1998). 

 

For David Hjort, han satt vel da hue sitt litt på skakke, (eller noe lignende), og så sa han at det var 

greit, at jeg istedet pulte hu kusina hans, (nemlig Marion), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg tror at hu Marion fikk med seg hva som ble sagt, da. 

 

Og jeg er ikke sikker på om hu Marion likte den her preikinga. 

 

Og dette var jo bare som noe løst fylle-preik, for meg da, (må jeg innrømme). 

 

Så det var aldri sånn, at jeg noen gang begynte å pule, med hverken hu Marion eller hu 'Langgata-

ludderet', da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På en annen fest, som David Hjort arrangerte, i rekkehus-leiligheten, til mora si, et par år etter den 

festen jeg nevnte ovenfor, vel. 

 

Så begynte plutselig David Hjort å snakke om sex igjen, i fylla da, (husker jeg). 

 

Og da, så fortalte David Hjort det, at han hadde hatt sex, med 9-10 damer, (eller noe sånt). 

 

På de månedene, som han hadde vært sammen, med Linn Korneliussen, da. 

 

Og de hadde vel vært sammen, i drøyt halvår, (eller noe sånt kanskje), på den her tida. 

 

Så David Hjort var skuffa, over meg, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det). 

 

Siden jeg bare hadde klart å bli runka, av hu Malena fra Drammen, på de her samme månedene. 

 

(Noe sånt). 



 

Og David Hjort forklarte også det, at ei dame, (nemlig hu Langgata-ludderet vel, sånn som jeg 

skjønte det, ihvertfall), hadde han ikke knulla, selv om han hadde sjansen til det. 

 

For hu hadde nemlig liggi i den samme senga som han, og 'gått tørr', (mener jeg at David Hjort sa. 

 

Så da hadde han ikke villet pule henne da, (for å si det sånn). 

 

Men hvorfor David Hjort, begynte å babla om det her, til meg, det veit jeg ikke. 

 

Jeg kjente jo egentlig ikke David Hjort så bra. 

 

Og David Hjort visste vel egentlig ikke så mye, om meg, tror jeg. 

 

(Altså annet en hvordan jeg var på jobben, og sånn, da). 

 

Så det ble litt rart, (må jeg vel si), å prate så mye om sex og damer, med David Hjort, da. 

 

Jeg prøvde ihvertfall å roe ned det her litt, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg pleide å ta opp sex, som noe tema, når jeg var på fester, sammen med 

David Hjort, osv. 

 

Det var vel hele tida David Hjort som skulle prate om ditt og datt, da. 

 

Mens jeg prøvde liksom å holde avstanden litt, siden jeg mest tenkte på kameratskapet, med David 

Hjort, som noe kollegialt, (og noe 'Rimi-greier'), da. 

 

Men hvordan David Hjort så for seg det her. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg prøvde ihvertfall å ha det i bakhodet, at det den her festinga, ikke skulle ødelegge, for meg, 

på jobben, liksom. 

 

Så det var ikke sånn at jeg for eksempel skrøyt, til David Hjort, hvis jeg hadde hatt sex, med ei 

dame. 

 

For det syntes jeg ikke at egentlig hørte så hjemme, på de her 'fredagspils-aktige' festene, som 

David Hjort ganske ofte pleide å dra meg, (og også andre Rimi-ansatte), med på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at David Hjort inviterte meg med, på en fest, oppe ved Kjelsås, (eller hvor det 

var igjen), på slutten av 90-tallet, (husker jeg). 

 

(Det var ihvertfall et sted nord i Oslo. 

 



Altså nord for Store Ringvei, da. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Og jeg tror at jeg muligens dukket opp litt seint, på dette vorspielet, (som denne festen var, husker 

jeg nå). 

 

For jeg husker ikke noe av selve vorspielet. 

 

Men jeg  husker at David Hjort, Roger fra Sagene, (og muligens også deres kamerat Bjørn Erik, fra 

blant annet Elkjøp på Storo-senteret vel), og jeg, vi gikk gjennom en drabantby-gate, (eller hageby-

gate, er kanskje riktigere), i Oslo nord, (eller om det var nord-vest), da. 

 

Og da, så begynte kanskje David Hjort å kalle meg noen av disse 'degenererte' titlene, som han noen 

ganger presterte å kalle meg, (spesielt på nettet). 

 

Som 'overkonstabel cons', osv. 

 

Uansett, så må vel David Hjort ha fornærmet meg skikkelig, (mener jeg). 

 

Og jeg var vel kanskje sliten, etter mye butikkleder-jobbing, så alkoholen gikk nok antagelig fort til 

hodet mitt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så da David Hjort begynte å liksom erte meg, da. 

 

Så var jo jeg, fra min jobb som Rimi-leder, vant til å bli tatt alvorlig, av medarbeidere og 

leverandører, osv. 

 

Så jeg var nok ikke vant til å bli skøya så mye med da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg, (som jo tidligere har spilt fotball, for Berger IL, (på aldersbestemte lag), som jeg jo har 

skrevet om, i Min Bok). 

 

Jeg ga jo da bare ertekroken, (må man vel kalle han), David Hjort, et velrettet tupp i ræva. 

 

Mens vi gikk gjennom disse hageby-gatene da, (eller hva det var), en hel gjeng av oss. 

 

Og da, så smalt det plutselig fra David Hjort sin unge kusine Marion. 

 

(Som vel var kanskje 16-17 år gammel, på den her tida). 

 

At: 'Skal du ikke sparke meg i rumpa også, da?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hu begynte jo å skikkelig råflørte med meg da, (må man vel si). 

 

Og dette var jo ei sprek, ung dame, i 16-17 års alderen, kanskje. 

 

Så hu var jo ei veldreid tenåringsjente, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 



 

Så det var jo ikke mye overflødig flesk på den rumpa der, (sånn som jeg husker det, ihvertfall, fra 

da 'David Hjort-gjengen' og jeg, gikk til T-banen, (eller om det var til en taxi-holdeplass), denne 

kvelden). 

 

(Som vel var en vår, sommer eller høst-kveld, vel. 

 

På slutten av 90-tallet). 

 

Nei, dette var en stram og fin damerumpe, (eller tenåringsjente-rumpe), som hu Marion gikk og 

visste fram skikkelig, gjennom en åletrang olabukse, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Men det var ikke sånn, at jeg også ble sinna, på hu Marion, da. 

 

For da, så hadde jeg jo liksom nettopp fått ut aggresjonen min, da. 

 

(Siden jeg jo nettopp hadde sparka David Hjort i ræva, mener jeg. 

 

Som en slags markering da, må jeg vel si, at det var. 

 

For jeg prøvde vel å markere det, at David Hjort hadde gått over grensa, når det gjaldt erting. 

 

For jeg var en ganske selvstendig og uavhengig person, da. 

 

Så jeg fant meg ikke i, å bli tulla for mye med, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og jeg var jo også op, på #quiz-show, (på irc), og derfra, så var jeg jo litt vant til det, å sparke ut 

folk, som begynte å oppføre seg, som 'bøllefrø', da. 

 

Så det var kanskje denne op-jobben, på irc, som førte til det, at jeg liksom var vant til å markere 

meg, da. 

 

Hvis noen gikk over grensa, for oppførsel, som jeg tolererte, (ovenfor meg selv ihvertfall), da. 

 

Noe sånt). 

 

Så det var ikke sånn at jeg begynte å sparke hu Marion Larsen, (heter hu vel), i sprettrumpa hennes, 

(må man vel kalle den). 

 

Nei, det hadde nok blitt litt vel mye da, (syntes nok jeg). 

 

Så jeg lot rumpa til David Hjort sin unge kusine Marion, være i fred, (denne kvelden da), husker 

jeg. 

 

Og jeg har heller ikke vært bortpå den rumpa, (til hu Marion), seinere heller, (må jeg innrømme). 

 

For litt grenser bør det vel finnes. 

 



Jeg kan vel ikke sparke alle i slekta til David Hjort, i ræva heller, liksom. 

 

(Tenkte nok jeg, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 180: Mer fra festene hos mora til David Hjort, med 

mere 

 

Det var også sånn, at etter at David Hjort, fikk høre, at jeg hadde prøvd hasj. 

 

Så begynte han å røyke hasj, på fester, hjemme hos mora si, (i Langgata), på Grünerløkka. 

 

Jeg husker spesielt en gang, da David Hjort og Linn Korneliussen. 

 

Og også Roger fra Sagene vel. 

 

Og også muligens Bjørn Erik fra Elkjøp Storo. 

 

Og meg, da. 

 

Vi satt, inne på rommet til David Hjort og Linn Korneliussen, (må det vel ha vært), og røyka hasj, 

da. 

 

For da ble det sånn, at jeg liksom ble med på dette, for å være sosial liksom, da. 

 

(For David Hjort, han kalte meg jo ting, som 'overkonstabel Cons', osv. 

 

Så jeg ville vel ikke det, at de her folka, skulle tro, at jeg var en sivilpurk, (eller noe sånt), da. 

 

For da hadde det kanskje blitt vanskelig, for meg, å fått noe særlig gjort, på jobben. 

 

Hvis noen hadde begynt å sladre om, at jeg var noe sånt, mener jeg). 

 

Og etter denne 'hasj-røykings-seansen', så husker jeg det, at Linn Korneliussen, hu klagde på meg. 



 

For jeg hadde visst begynt å prate om, noe greier, i hasj-rus, da. 

 

Noe om vi hadde klart å slå oss ut gjennom døra, til det her rommet, (som vel var låst), hvis et eller 

annet hadde hendt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er også mulig, at jeg prøvde hasj, enda en gang, hos David Hjort og dem. 

 

(For å være sosial, når de andre skulle røyke, da). 

 

Men jeg tror ikke at dette kan ha vært snakk om mer enn et par ganger, at dette skjedde. 

 

Etterhvert, så sa jeg bare til folk som David Hjort og Glenn Hesler, osv. 

 

At jeg fikk nok rus, av alkohol og sigaretter, da. 

 

Etter at jeg hadde funnet ut det, at hasj ikke hadde noe særlig effekt på meg, uansett. 

 

(Sånn som jeg skjønte det selv, ihvertfall). 

 

Så jeg skjønte ikke helt poenget, med å røykte hasj, hvis skal jeg være ærlig. 

 

Og jeg ble lei av masinga, fra Glenn Hesler, om at jeg skulle be søstra mi Pia, om å få tak i mer 

hasj, for han, da. 

 

For Glenn Hesler, han ba meg, cirka 5-6 ganger, (eller noe sånt), om å få tak i fem gram hasj, for 

han, (gjennom søstra mi), da. 

 

Og dette gjorde meg lei, av hasj, da. 

 

Og til slutt, så spurte jeg bare Glenn Hesler, om han ikke heller kunne ta kontakt med søstra mi selv, 

når han ønsket å kjøpe seg denne hasjen, da. 

 

For jeg hadde funnet ut det, at det var best, å holde seg til lovlige rusmidler da, som alkohol og 

sigaretter. 

 

Og at dette holdt for meg, liksom. 

 

Og stimulanser, som sigaretter og alkohol, det var jo dessuten mye enklere å få tak, enn hasj, da. 

 

For hvis man skulle røyke hasj, så måtte man jo ha kontakt med masse lugubre personer liksom, da. 

 

Selv om dette var søstera mi, for det meste, (når det gjaldt meg), da. 

 



Og jeg ble også stressa, av det å finne gjemmesteder, i leiligheten min, for å ha hasjen i, da. 

 

Så etterhvert, så orka jeg ikke det, å stresse, med å røyke hasj, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Og jeg lærte jo aldri engang å lage jointer. 

 

Så det at jeg røyka hasj, det var bare at jeg prøve hasj, vil jeg si. 

 

Siden jeg var nysgjerrig, på hvordan hasj var, da. 

 

Siden noen på irc, jo hadde sagt til meg det, at hasj var mindre skadelig, enn alkohol. 

 

Og jeg var kanskje litt lei av å bli skikkelig fyllesyk da, (som jeg noen ganger ble), på søndagene. 

 

Og jeg hadde jo lest det, i Aftenposten, (må det vel ha vært), at det ikke lenger var straffbart, å 

bruke hasj, i land som Tyskland og England, var det vel. 

 

Og det var vel noe lignende i Norge og, mener jeg å huske. 

 

Det har jo vært protesttog, for at hasj skal være lov å bruke, i Oslo, mange ganger. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil. 

 

Så å bruke hasj, det ble vel ikke sett på som så alvorlig, rundt årtusenskiftet, da. 

 

Det ble vel ikke sett på som noe særlig kult heller, tror jeg. 

 

For hvis man skulle være kul, på den tida, så brukte man vel ecstacy, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg jo hadde som tradisjon, å ferie jul, hos søstera mi Pia, i Tromsøgata. 

 

Fra og med jula 1996, vel. 

 

Og til og med jula 2003, da. 

 

(For jeg flytta jo til Sunderland, høsten 2004). 

 

Og der, så pleide sjelden Pia sin samboer Negib, (fra Etiopia), å være, når Pia, hennes sønn Daniel 

og jeg, feiret jul, da. 

 

(Dette kan vel ha vært fordi at Negib er muslim, og ikke liker julefeiring. 

 

Hva vet jeg). 

 



Men en gang, som jeg feira jul, hos søstera mi Pia. 

 

Så gikk Daniel, å la seg, ganske tidlig, da. 

 

(For han var jo var født, i 1995. 

 

Så han var jo fortsatt bare liten negergutt, (eller hva man skal si), på den tida, som jeg bodde, i 

Norge, da). 

 

Og etter at Daniel hadde lagt seg. 

 

(Og før Negib, hadde kommet hjem, fra et besøk hos sine kamerater, eller hvor han var). 

 

En julaften, rundt årtusenskiftet, da. 

 

Så fant Pia fram en hasjklump, som hu lagde en joint av da, (husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og så røyka vi hasj da, som en slags rocka julefeiring, (må man vel si). 

 

Og jeg pleide jo å være litt nedfor i jula, (må man vel si). 

 

Siden det vel minte meg om oppveksten min, som jeg tilbragte mye aleine, da. 

 

(Siden faren min bodde nede hos Haldis, mener jeg). 

 

Så da Pia ville røyke hasj, så sa vel ikke jeg noe imot det. 

 

Men jeg ble med på det, for å være sosial liksom, da. 

 

Siden Pia jo har fødselsdag, på første juledag. 

 

Og siden jeg jo, som butikksjef, hadde fri, både første og andre juledag. 

 

Så det var ikke noe fare, for at dette skulle gå ut over jobben min uansett, liksom. 

 

(Siden jeg jo da hadde et par fridager, å komme meg på, før jeg måtte tilbake på jobben min, som 

butikksjef , da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 



Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 181: Mer fra den tida jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

Linn Korneliussen, hu sa en gang, (husker jeg), etter at hu hadde slutta å jobbe, på Rimi Nylænde, 

(også kjent som Rimi Lambertseter). 

 

(Det er mulig at dette var på Facebook, etter at jeg har flytta, til England. 

 

Hvis ikke, så var det nok, på en fest, hos David Hjort, på Bjørndal, etter at Linn Korneliussen flytta 

til Bergen, høsten år 2000). 

 

At hu hadde stjålet røyk, (fra røykstativet i kassa, mens hu satt i kassa), da hu jobba, (som 

heltidskasserer), på Rimi Nylænde. 

 

Linn Korneliussen, hu sa også det en gang, at hu ble veldig bra kjent, med assistent Stian Eriksen, 

da hu jobba, på Rimi Nylænde, (husker jeg). 

 

Dette skjønte jeg jo sånn delvis, (av meg selv), siden disse to jo jobba mye sammen, da. 

 

Siden jeg selv jo jobba mest seinvakter. 

 

(Som jeg har forklart om tidligere, i denne boken). 

 

Så ble det jo sånn, at assistent Stian Eriksen, jobba mest tidligvakter, da. 

 

Og Linn Korneliussen, hu jobba jo cirka fra 8.45 til 16.45, mandag til fredag. 

 

(Noe sånt. 

 

Ihvertfall når hu kurdiske kassadama, (som seinere ble omplassert, av distriktsjef PØF, til Rimi 

Bøler vel, under butikksjef Frode der, i år 2000), var sykmeldt. 

 

Som jo var grunnen, til at jeg trengte, ei ny kassadame. 

 

Akkurat da David Hjort hadde fått seg en ny samboer,  (nemlig Linn Korneliussen), etter et besøk 

hos sin kamerat 'Nakro-Jens', i Florø). 

 

Men måten som Linn Korneliussen sa det her på. 

 

(Dette kan vel muligens ha vært på den nevnte festen, hos David Hjort, på Bjørndal, hvor han hang 

ut, et norsk flagg, fra terrassen. 

 

Etter at Linn Korneliussen egentlig hadde flytta, til Bergen, for å studere, vel). 

 

Måten hu sa det, om at hu hadde blitt så kjent med Stian Eriksen, på. 

 

Det fikk meg til å lure på, (husker jeg), om disse to. 

 

(Altså Stian Eriksen og Linn Korneliussen, da). 



 

Hadde sneket seg til å ha noen kvikke seksuelle forbindelser, på tidligvaktene, (før butikken åpnet), 

på Rimi Nylænde. 

 

Men dette tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Selv om det kunne virke litt sånn, på den måten som hu Linn Korneliussen prata om han assistent 

Stian Eriksen på da, (syntes jeg). 

 

Men Linn Korneliussen, hu var jo fra Vestlandet. 

 

(Nærmere bestemt Florø). 

 

Og jeg er jo fra Østlandet. 

 

Så det kan være at jeg misforstod henne og. 

 

Og hu Linn Korneliussen, hu hadde jo litt lærevansker og sånn, da. 

 

(Fortalte hu meg selv, ihvertfall, da jeg lærte henne opp i kassa. 

 

For jeg insisterte, (hvis mulig), på å lære opp de nye kassererne selv. 

 

For da ble jeg liksom litt kjent med disse folka samtidig. 

 

For jeg ville ikke at de nye medarbeiderne, skulle høre eventuelt sladder om meg, fra andre 

kolleger, (i tilfelle disse medarbeiderne, som jeg selv hadde 'arvet' liksom, fra butikksjef 'Audi-

Monika', liksom prøve å undergrave eller fiendtliggjøre meg, da). 

 

Så jeg husker at jeg lærte opp både hu Linn  Korneliussen og han Jostein, (en kar med skjegg, som 

jobba som deltidskasserer), selv, i kassa, i år 2000, da). 

 

Så om Linn Korneliussen var litt tilbakestående og bare mente det, at hu hadde jobba mye, sammen 

med han assistent Stian Eriksen. 

 

Eller om hu Linn Korneliussen liksom betrodde seg til meg, om at disse to, hadde hatt et seksuelt 

forhold. 

 

Det tørr jeg ikke å si sikkert, (for å være ærlig). 

 

For så godt kjente jeg ikke hu Linn Korneliussen, da. 

 

At jeg skjønte hva hu mente med den her 'Stian Eriksen-bablinga' si. 

 

Det vet jeg neimen ikke, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Og samtidig, så var jeg vel litt satt ut, kanskje. 

 

For like før den her festen, så hadde vel David Hjort begynte å liksom 'hype' hu Linn Korneliussen, 

da. 

 

For han sa at hu hadde fått seg større pupper osv., etter at hu hadde flytta, til Bergen da,  (husker 



jeg). 

 

Og gjengen til Alex fra Rimi Sinsen, (må man vel kalle den gjengen), de var også på den her festen, 

(på Bjørndal), da. 

 

(Og jeg kjente ikke denne gjengen. 

 

Og David Hjort, han sa til Erik Dahl og meg, (var det vel), at 'Alex-gjengen', var kriminelle folk. 

 

Så jeg følte meg kanskje litt truet da, av disse her kriminelle folka. 

 

Og ble kanskje litt anspent da, på den her festen, siden hu Linn Korneliussen hadde forandra seg så 

mye, (ifølge David Hjort), og siden disse kriminelle folka, var der, da). 

 

Og jeg ble vel kanskje litt nysgjerrig, siden at David Hjort hadde sagt, at hu Linn Korneliussen, 

hadde fått mye større pupper, da. 

 

Og lurte vel litt på hva dette kunne komme av, da. 

 

For hu Linn Korneliussen, hu måtte vel ha vært ferdig med puberteten, før hu ble sammen, med 

David Hjort. 

 

(Mente vel jeg). 

 

For jeg sjekka jo alderen hennes, da jeg ansatte henne, liksom. 

 

Så jeg visste jo det, at hu var over 18 år, på den tida, som hu ble sammen, med David Hjort, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var vel muligens Linn Korneliussen, som gikk bort til meg, for å prate, (og ikke omvendt). 

 

Men Alex-gjengen, de skulle liksom ha det til, at jeg prøvde å stjele dama til David Hjort da, (på 

den her festen). 

 

Men det prøvde jeg ikke på. 

 

Og Linn Korneliussen og David Hjort, de hadde vel forresten også slått opp, før den her festen, (da 

Linn Korneliussen flytta, til Bergen). 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og den genseren, som jeg hadde på meg, den hadde forresten krympet, i tørketrommelen, (i 

vaskekjelleren, til Rimi-leilighetene). 

 

Så jeg følte meg rimelig dum, (husker jeg), siden jeg gikk med for små klær, på den her festen, da. 

 

For jeg hadde vel jobba denne lørdagen, tror jeg. 



 

Siden jeg jo pleide å jobbe seint, hver lørdag, og selv sitte i kassa, da. 

 

(I tillegg til at jeg jobba vanlige vakter, mandag til fredag, da. 

 

Så denne lørdagsjobbinga, den gjorde jeg gratis liksom, da. 

 

Siden det hadde vært så mye ran, (på lørdagene, i tiden før det her), i butikken. 

 

Så var det liksom krisetider, da. 

 

Syntes jeg ihvertfall. 

 

Etter å ha prata med Thomas Kvehaugen, på Rimi Munkelia. 

 

Som var så bekymra, etter et ran der, angående hvor betjeningen ville takle dette, at de hadde blitt 

rana, da. 

 

Så denne tiden, (under denne ransbølgen, på Lambertseter), det var liksom en tid, for å prøve å 

oppføre seg ansvarlig på, (som butikksjef), mente nok jeg, da). 

 

For å liksom prøve å roe ned betjeningen, i butikken, da. 

 

(For jeg var jo en erfaren kasserer, fra OBS Triaden, osv. 

 

Så jeg hadde bra kontroll, når jeg satt i kassa. 

 

Og jeg hadde jo også vært på mye ranskurs, osv. 

 

Så jeg tenkte at betjeningen i butikken, kanskje ville roe seg ned litt, hvis jeg selv satt i kassa, under 

de timene, i uka, hvor vi vel var mest utsatte, for ran, da). 

 

Så jeg hadde nok bare funnet fram den genseren, i vaskekjelleren, i full fart liksom, (etter jobben), 

og så dratt opp til den festen, på Bjørndal, som David Hjort hadde invitert meg til, da. 

 

(Men mens jeg var på jobb, den lørdagen. 

 

Så kunne jo hvem som helst nesten, ha tulla, med den genseren, da. 

 

For det var jo noe lignende som hendte, med en joggebukse, som jeg tørka, nede i den 

vaskekjelleren og. 

 

Når jeg skulle spille fotball, (på Greverud vel), med Rimi Langhus. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel. 

 

Og jeg synes fortsatt, at det var rart, at en genser og en joggebukse, skulle krympe så mye, av cirka 

en time, i en tørketrommel. 

 

Så her kan det ha vært noen 'Gremlins' liksom, som tulla, tenker jeg nå. 

 

Noe sånt). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og David Hjort, han hadde jo fortalt meg. 

 

(Før Linn Korneliussen flytta, til Bergen. 

 

På en fest hos mora si, på Grünerløkka. 

 

Noe som jeg vel har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

At han selv, hadde hatt sex, med 8-10 damer, (eller noe sånt), på den tida, som han hadde vært 

sammen, med Linn Korneliussen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det er mulig at disse to hadde et såkalt 'åpent forhold', da. 

 

(Noe som vel betyr, at de kan pule med hvem de vil. 

 

Så lenge de sier ifra, (eller noe sånt), da). 

 

Så det var kanskje sånn, at Linn Korneliussen, visste om, at David Hjort, hadde sex med masse 

andre damer. 

 

Og det er mulig, at David Hjort godtok, at Linn Korneliussen, hadde sex, med assistent Stian 

Eriksen, da. 

 

(Hvis disse to hadde sex, liksom). 

 

Siden at David Hjort og Linn Korneliussen, muligens hadde et såkalt åpent forhold, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Det kunne vel kanskje virke sånn, ihvertfall. 

 

Men jeg hadde ikke noe ønske, om å bli blanda inn, i noe såkalt 'trekant-forhold', liksom. 

 

Så jeg prøvde meg ikke på hu Linn Korneliussen, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Hverken før hu begynte på Rimi Nylænde, men hu jobba der, eller etter at hu hadde slutta der. 

 

(Bare for å få med om det og). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen måneder etter denne festen, på Bjørndal, så begynte jeg jo, som butikksjef, på Rimi 

Kalbakken. 

 

Og der, så fikk jeg jo problemer, i Rimi, da. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere. 

 

Og kalt for 'Rimi-fella'). 

 

Og etterhvert, så ble jeg bedt, (av David Hjort), på fester, hos Alex fra Rimi Sinsen, da. 

 

Og på den her tida, så festa jeg ikke så mye sammen med halvbroren min Axel, (av en eller annen 

grunn). 

 

Jeg var vel litt sur, etter at Axel, (og et par fra Hurumlandet), og jeg, kom bort fra hverandre, i Oslo 

sentrum, noen minutter inn i år 2000. 

 

(Og han kameraten til Axel, fra Hurum. 

 

Han hadde jo sølt vin, utover hele skjorta mi, på festen hos Lars-Petter, på Helsfyr, osv). 

 

Uansett hvordan dette var igjen. 

 

Så var David Hjort den eneste, (mer eller mindre ihvertfall), som inviterte meg ut på fester osv., på 

begynnelsen av 2000-tallet. 

 

Så nyttårsaften 2002, (må det vel ha vært). 

 

Så var jeg fest hos Alex, (fra Rimi Sinsen), på Ullevål, sammen med David Hjort, (og Alex-gjengen 

da), husker jeg. 

 

Jeg husker at dette var  nyttårsaften 2002. 

 

Og grunnen til at jeg mener, at det må ha vært den dagen, det var fordi at jeg husker at jeg sendte en 

nyttårs-SMS, til min fetter Tommy, i Fredrikstad. 

 

(Og hans mobilnummer, det må jeg nok ha fått av han, under hans bryllup, (med Ellen, fra 

Rolvsøy), i Fredrikstad, noen måneder før det her. 

 

Jeg kan ikke skjønne når ellers, at jeg skal ha fått det mobilnummeret, liksom. 

 

For jeg prata veldig sjelden med Tommy, etter at jeg flytta, fra Bergeråsen, da. 

 

Den lengste praten jeg har hatt, med Tommy, (etter at jeg flytta fra Bergeråsen), må vel ha vært i 

bryllupet hans, tror jeg). 

 

Og Tommy sendte en SMS tilbake, og spurte: 'Hvem er dette?', (eller noe sånt). 

 



Og jeg sendte så en SMS og forklarte at det var fetteren hans, da. 

 

For jeg hadde jo som nevnt ovenfor, vært i bryllupet, til Tommy, sommeren før det her. 

 

Og sikkert fått mobilnummeret hans der, da. 

 

Så jeg regnet vel med at det var greit å sende en nyttårs-SMS, liksom. 

 

Og Tommy sendte da tilbake en SMS, med e-post-adressen sin i. 

 

Og jeg visste ikke hvordan jeg skulle tolke dette, (husker jeg). 

 

For jeg syntes vel at det var litt rart, at Tommy hadde sletta mobilnummeret mitt, fra mobilen sin. 

 

(Hvis det var det som hadde skjedd). 

 

Men det kan jo være at jeg feiltolket dette også. 

 

For jeg gikk jo gjennom en vanskelig periode av livet mitt, på den her tida. 

 

For jeg hadde jo nettopp slutta som butikksjef, osv. 

 

Og grunnen til at jeg slutta, (som butikksjef), den var det jo ganske komplisert, å forklare om. 

 

(Jeg må skrive bok om det her nå, for å prøve å forklare grunnen. 

 

For å si det sånn). 

 

Så jeg var kanskje litt vel nærtagende da, (på den her tida). 

 

Og tolket kanskje disse SMS-ene fra Tommy, som å være litt uhøflige eller uvennlige, (eller noe 

sånt), da. 

 

Selv om disse SMS-ene kanskje ikke nødvendigvis var det, da. 

 

Uansett så ble det ihvertfall ikke til det, at jeg sendte noen e-poster, til Tommy, i tiden etter denne 

nyttårsaftenen, da. 

 

For dette at jeg sendte Tommy en nyttårs-SMS. 

 

Det var vel ikke fordi at jeg kjente Tommy så utrolig bra, egentlig. 

 

Men det var vel mer i mangel av noen andre, å sende SMS til, antagelig. 

 

For når alle folka i Alex-gjengen, begynte å sende masse nyttårs-SMS-er. 

 

Så hadde jo jeg sett rimelig dum ut, liksom. 

 

Hvis ikke jeg også, hadde sendt en nyttårs-SMS, (eller om jeg muligens kan ha sendt noen fler), da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på festene, til Alex fra Rimi Sinsen. 

 

At alle folka, i Alex-gjengen, (og også David Hjort), de var så glade, i å sitte, inne på kjøkkenet, da. 

 

Det var liksom det som var det kule da, (skjønte jeg). 

 

Så jeg ble ganske ofte sittende rimelig aleine, inne i stua, da. 

 

Og hvis jeg også, begynte å gå litt inn på kjøkkenet, for å se hva som foregikk der. 

 

Så så gjerne de som satt inne på kjøkkenet, (for eksempel David Hjort, mener jeg å huske), stygt på 

meg, (må jeg vel si, at jeg syntes at det virka som, ihvertfall). 

 

Så jeg skjønte det sånn, at jeg selv, ikke var så veldig velkommen, inne på kjøkkenet, til Alex og 

dama hans, da. 

 

(Der hvor de andre folka, på disse festene, ofte pleide å sitte, da). 

 

Så jeg var ikke helt inne i varmen, på disse 'Alex-festene', da. 

 

Jeg var liksom en outsider der da, (må jeg vel si). 

 

Og jeg det fikk jeg merke litt også da, (må jeg si). 

 

Men hva Alex-gjengen og David Hjort prata om, inne på kjøkkenet, til Alex fra Rimi Sinsen. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det vet de vel kanskje selv. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, for å være ærlig. 

 

Så hørte jeg en gang noe rart, som David Hjort prata med Alex-gjengen om, (inne på kjøkkenet), på 

en av disse festene, hjemme hos Alex, (fra Rimi Sinsen), på Ullevål, da. 

 

Og det var, at David Hjort, sa til Alex-gjengen, (om meg, sånn som jeg skjønte det), at: 'Han har 

ingen over seg'. 

 

Og det hadde jeg vel heller ikke, (må jeg innrømme). 

 



Jeg hadde kanskje butikksjef Irene og seinere butikksjef Johan, over meg, da jeg jobba, som 

låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, (fra 2002 til 2003), for eksempel. 

 

Men det var jo bare på jobben, da. 

 

Så jeg måtte jo tolke denne 'kjøkken-bablinga', (fra David Hjort), som jeg hørte helt inn i stua, hos 

Alex fra Rimi Sinsen. 

 

Som at David Hjort og Alex-gjengen, de var i diverse gjenger, (eller noe lignende), hvor de liksom 

hadde masse folk over seg, (og sånn), da. 

 

Så derfor, så ble jeg vel etterhvert litt skeptisk, til både David Hjort og Alex-gjengen, da. 

 

Jeg stolte vel ikke helt på noen av disse folka, for å si det sånn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 182: Mer om Alex-gjengen, med mere 

 

En gang, på den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Det vil si fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så var Erik Dahl innom der, med ei slank og flott brunette, (må man vel kalle henne). 

 

Og Erik Dahl sa vel hei, og stod en stund, utefor lagerdøra, til butikken, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg kjente ikke igjen hu brunetta, (som jeg seinere fortalte, til David Hjort), selv om jeg husker 

at jeg syntes at hu så ganske fin ut da, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Men da jeg sa dette til David Hjort, (at jeg ikke visste, hvem hu dama, til Erik Dahl var). 

 

Så sa David Hjort noe sånt, som at: 'Jo, det gjør du vel'. 

 

Men han sa ikke noe mer, da. 

 

Men nå, så lurer jeg på det, om hu dama, til Erik Dahl, var hu, som han var i lag med, den 

søndagen, i Karl Johan. 



 

Da lillesøstera til David Hjort og Linn Korneliussen. 

 

(Og også hu dama til Erik Dahl, vel. 

 

Men _ikke_ David Hjort sin kusine, Marion. 

 

Sånn som jeg husker det. 

 

(Selv om hu også var i Karl Johan der)). 

 

Ble angrepet av en tenåringsjente-gjeng, som jeg seinere har lurt på, om var Valkyria, (eller noe 

sånt). 

 

Siden denne jentegjengen, var så velorganiserte og militante da, (må man vel si), da de angrep, disse 

her damene, til David Hjort og Erik Dahl, (må man vel kalle dem). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg har jo skrevet om det, (i et tidligere kapittel). 

 

At mens jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Altså fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så var det en gang, en gjeng innom der, som spurte meg, om jeg kunne skaffe dem jobb, på Rimi 

Bjørndal. 

 

(Eller, ihvertfall en av disse folka, (i den gjengen), spurte meg om det, da. 

 

En litt lav kar, med mørkt hår, vel. 

 

Muligens den samme karen, som beskyldte meg, for å prøve å stjele dama til David Hjort, på den 

festen hos han, på Bjørndal, som jeg har skrevet om tidligere. 

 

Da David Hjort hang ut et norsk flagg, fra terrassen sin, (i Geviret, het det vel der)). 

 

Og denne gjengen, det var altså Alex-gjengen, da. 

 

(I tilfelle jeg ikke fikk forklart det så bra, tidligere i denne boken, da jeg skrev om nettopp den 

episoden). 

 

Og da, så svarte jeg jo det, at de ikke burde spørre meg, om jobb, på Rimi Bjørndal. 

 

Siden jeg gikk så dårlig, sammen med butikksjef Johan, da. 

 

Men når jeg tenker mer på det her nå. 

 



Så tenker jeg jo det, at det var rart, at han karen, i Alex-gjengen. 

 

Ikke heller spurte nettopp Alex, om jobb, da. 

 

For Alex jobbet jo, som assistent, på Rimi Sinsen. 

 

(Jeg husker for eksempel at han var med på Rimi sin assisterende butikksjef-båttur, sommeren 

1998. 

 

Og en gang, som jeg var på butikksjef-møte, på Rimi sitt hovedkontor, på Sinsen. 

 

Så dro jeg oppom Rimi Sinsen, og kjøpte meg en avis, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Og da hilste jeg vel muligens på han Alex, fra Rimi Sinsen, som da passet på butikken, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Mener jeg ganske vagt å huske, ihvertfall. 

 

Selv om jeg nok da tenkte det med meg selv. 

 

At det måtte da være litt kjedelig, å jobbe i en butikk, som lå kun noen hundre meter, fra 

hovedkontoret. 

 

For daa var det sikkert mange 'høye herrer', fra Rimi, innom der, hele tida, tenkte jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg sa ikke det, til Alex-gjengen. 

 

At de heller burde spørre han Alex, om jobb, da. 

 

For på Rimi Bjørndal, så er det ofte mye å tenke på. 

 

Siden det er en veldig hektisk butikk, (som jeg har skrevet om, tidligere). 

 

Så når folk jeg veit hvem er, dukker opp der, så har jeg kanskje masse butikk-ting osv., i huet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at en gang, (etter den nevnte nyttårsfesten vel), som jeg var på en fest, hos Alex, 

fra Rimi Sinsen. 



 

Så ble det skikkelig dramatikk, (husker jeg). 

 

For Alex, han begynte å kjefte skikkelig, på dama si, da. 

 

Fordi at en ved navn Abba vel, (en mørkhudet kar), hadde blitt fornærmet, på Alex. 

 

(Noe sånt). 

 

Og dette ble som en skikkelig scene da, (husker jeg). 

 

Alex sin samboer-dame, (var hu vel), det var forresten ei skikkelig pen og slank dame, i 

begynnelsen av 20-årene, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og hu måtte tåle å bli skjelt ut skikkelig da, av han Alex. 

 

Og jeg syntes at dette ble veldig pinlig etterhvert, husker jeg. 

 

Men jeg sa ikke et ord, da. 

 

For skjedde akkurat da jeg egentlig skulle gå. 

 

Men jeg stod og venta, på David Hjort, (og muligens også Melina da, hvis hu var der). 

 

Men David Hjort, han var vel inne på kjøkkenet der, og 'babla' om noe greier, da. 

 

(Mens den her kjeftinga foregikk). 

 

Noe sånt. 

 

Men denne kjeftinga, (fra han Alex), den var som noe tatt ut fra finsk fjernsynsteater da, (må man 

vel nesten si). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Abba, det var forresten en kar, som jeg hadde hørt om, tidligere. 

 

En gang, som David Hjort, hadde dratt meg med, ut på byen, mens jeg jobba som asistent, på Rimi 

Bjørndal, (tror jeg at det må ha vært). 

 

(Så dette må vel ha vært, i 1998, en gang, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 



Og da, så ble det nesten slåsskamp, nederst i Karl Johan, (husker jeg). 

 

(Der hvor Valkyria, eller hvem der var, angrep damene til Erik Dahl og David Hjort, et par år 

seinere, da. 

 

Var det vel). 

 

Og fra den episoden, rundt 1998. 

 

Så husker jeg det. 

 

At David Hjort prata med ei dame. 

 

Som vel må ha vært enten hans daværende samboer Heidi fra Nord-Norge, eller han søster, nemlig 

Venevil. 

 

Om 'å ringe Abba'. 

 

Så Abba, det var liksom en kar, som var god til å slåss, (og som hadde trent kampsport vel), som 

David Hjort tenkte på å ringe til, hvis han nesten havna i bråk, på byen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en av David Hjort sine seinere samboere. 

 

Nemlig Melina Jørgensen, (fra Ammerud). 

 

Hu så jeg jo først, sommeren 2002. 

 

Da jeg jobba, som 'sommer-butikksjef', på Rimi Bjørndal. 

 

Og David Hjort stakk innom, for å si hei, (eller noe sånt), vel. 

 

Og hadde med seg hu Melina Jørgensen, da. 

 

(Som vel kjørte dem dit, tror jeg). 

 

Og grunnen til at jeg begynte å tenke på, når jeg først så, hu Melina Jørgensen. 

 

Det er fordi, at jeg husker, en 17. mai. 

 

Som jeg feiret, sammen med både hu Melina Jørgensen og han Abba, da. 

 

Og det var i en park, vest for Ullevål, vel. 

 

En park som jeg ikke husker hva heter nå. 



 

Så jeg får sjekke litt, på Google Maps her. 

 

Jeg mener det var, ved Fagerborg kirke, at denne nevnte 17. mai-feiringa, fant sted. 

 

Så dette var vel i Stensparken da, ser det ut som, (for meg ihvertfall), på Google Maps, nå. 

 

Og Melina Jørgensen, hu var der, (husker jeg). 

 

Og David Hjort var der. 

 

(Det var jo han som hadde invitert meg dit. 

 

Som det jo alltid var. 

 

Må man vel si). 

 

Og Alex-gjengen var der. 

 

Og han Abba var der, da. 

 

Og Melina Jørgensen, hu begynte å oppføre seg skikkelig gammeldags, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Mens disse i Alex-gjengen, de oppførte seg, som noe rølp da, (må man vel si). 

 

Og det ble sånn, (husker jeg), at jeg, liksom var den eneste mannen der, da. 

 

Og jeg måtte liksom oppvarte hu Melina Jørgensen, da. 

 

Mens de andre kara der, de var liksom var som en gjeng med gutter, da. 

 

Som liksom tulla, tøysa og skøya, da. 

 

Og mens jeg satt, på plenen der, og liksom prøvde å underholde, hu Melina Jørgensen litt, da. 

 

(Og var liksom som en gentleman, da). 

 

Så dukka han Abba opp ved siden av oss, da. 

 

Og da skvatt jeg vel til litt, (tror jeg). 

 

For David Hjort, han hadde jo fortalt meg om, (noen år før det her vel), om hvor flink, han Abba 

var, til å slåss, (og sånn), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så begynte han Abba, (i fylla), å si noe sånt, som at: 'Tror du at jeg har tenkt å sparke deg i 

trynet, nå?'. 

 

Noe sånt. 



 

Men da svarte jeg ikke noe, (husker jeg). 

 

For han Abba var så full, da. 

 

Og jeg hadde vel ikke drukket noe særlig. 

 

Og jeg visste ikke hva jeg skulle si, egentlig. 

 

For for meg, så var han Abba, en galning, som veldig god, til å slåss, da. 

 

(Fra sånn jeg skjønte det, fra det, som David Hjort hadde fortalt, om han Abba, tidligere da). 

 

Så jeg var nok litt på vakt, ovenfor han Abba, da. 

 

(Som var en albaner, (eller noe sånt), kanskje. 

 

Noe sånt). 

 

Så denne episoden, den ble som noe veldig, veldig rart, for meg, (husker jeg). 

 

Dette var nok den mest rølpete og mest harry-e 17. mai-feiringen, i Oslo, det året. 

 

(Husker jeg, at jeg tenkte). 

 

Siden Abba og Alex-gjengen sa og gjorde så mye rart, (i fylla), da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 183: Mer fra da jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

Jeg kan jo ta med, i denne boken, om det jeg har skrevet om, på bloggen min, tidligere i dag, (23. 

mars 2013). 

 

Nemlig at jeg tilfeldigvis surfet på en nettside, om Breivik, siden det stod i nettavisene, at moren 

hans var død, i dag. 



 

Og da så jeg det, at Breivik jo hadde jobbet, som telefonselger, i det samme firmaet, (i 

Klingenberggata), som Axel jobbet i, på midten av 90-tallet. 

 

Jeg selv, jeg jobbet jo noen få måneder, med telefonsalg, (for å spare opp penger, til å ta lappen), 

våren og sommeren 1995. 

 

Og på den tida, så jobba Axel også med telefonsalg, (husker jeg). 

 

Jeg husker at Axel en gang viste meg, hvor han jobbet, en gang, i 1995, (må det vel ha vært). 

 

Og på det nevnte Breivik-nettstedet, 

(https://sites.google.com/site/breiviktimeline/locations/oslo/klingenberggata-5), så var det et bilde, 

av den samme inngangsdøra, som Axel viste meg, i 1995. 

 

(Jeg mener ihvertfall, at jeg kjente igjen den døra, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Så jeg er nesten hundre prosent sikker på, at Axel og Breivik, jobba i det samme firmaet, da. 

 

(Nemlig Direkte Respons). 

 

Og etter at jeg flytta, til St. Hanshaugen, i 1996. 

 

Så husker jeg det, at en gang Axel var på besøk hos meg der, (må det vel ha vært). 

 

Så nevnte Axel det, at en kar, på jobben hans, sa 'hytten', (istedet for 'hytta'). 

 

(Noe sånt). 

 

Og Axel forklarte at han da hadde rettet på vedkommende, da. 

 

Så jeg har i dag lurt litt på, om denne kollegaen, av Axel, kan ha vært Breivik, da. 

 

For Axel jobbet vel, med telefonsalg, i 2-3 år, (eller noe sånt), vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg ser ikke på det som helt usannsynlig ihvertfall, at Axel og Breivik, kan ha jobbet sammen, i 

dette firmaet, (Direkte Respons), rundt 1997, da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå tenkte jeg litt mer på det her. 

 



Og det var ikke 'hytten', som Axel sin kollega sa. 

 

Det var 'fyllen'. 

 

Axel sin kollega sa 'fyllen' istedet for 'fylla', husker jeg, at Axel sa, i 1997 en gang, (kan det vel ha 

vært). 

 

Dette var en som var fra vestkanten, da. 

 

(Mener jeg at Axel sa). 

 

Og Axel sa at vedkommende hadde sagt, noe sånt som, at: 'Jeg vært på fyllen i helgen', (eller noe 

sånt). 

 

Og da hadde Axel retta på vedkommende da, (sa han), og forklart at det het 'fylla', (og ikke 'fyllen'), 

da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg syntes at det kunne være vanskelig å forstå Axel. 

 

Det var nesten som at vi var to forskjellige generasjoner, (som jeg vel har skrevet om tidligere). 

 

Axel var oppvokst på 80-tallet, i Oslo, med Sky Channel, osv. 

 

Og jeg vokste opp, på 70-tallet, i Vestfold, med kun norsk og svensk TV da, (unntatt de siste par 

årene, på Bergeråsen, når vi også fikk Super Channel der). 

 

Og Axel hadde jo sagt ting, som at: 'Dansker er Nordens jøder' osv., da jeg leide et rom, av faren, 

(Arne Thomassen), og stemora, (Mette Holter), til Axel, studieåret 1990/91. 

 

Ting som jeg ikke skjønte noe av, selv om Axel jo var født i 1978, og kun var 11-12 år, dette året, 

som jeg leide et rom, av foreldrene hans, på Furuset, (eller Høybråten, som Mette Holter vel 

etterhvert istedet begynte å kalle det, en eller annen gang, iløpet av de månedene, som jeg bodde 

der). 

 

Så da Axel, på sine besøk hos meg, på St. Hanshaugen, på slutten av 90-tallet. 

 

Kunne si ting som at han ville at han og jeg, skulle flytte fra Oslo. 

 

Mens han så ut som at han var i sjokk, da. 

 

(Eller om han bare lot som om han var i sjokk, eventuelt). 

 

Da skjønte jeg ikke så mye, (må jeg innrømme). 

 



Er Axel oppriktig nå? 

 

Eller bare fleiper han? 

 

Noe sånt tenkte jeg nok. 

 

Og når Axel oppførte seg sånn, så oppførte han seg vel cirka, som om jeg var faren hans, (må man 

vel si). 

 

Men jeg var jo bare broren hans, (for å si det sånn). 

 

Og faktisk bare halvbroren. 

 

Så dette ble jo litt rart, da. 

 

(Når Axel oppførte seg på den her måten, (mener jeg). 

 

Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, som Axel, var på besøk, hos meg, på St. Hanshaugen. 

 

Så sa Axel det, at jeg burde kontakte faren min. 

 

Enda jeg hadde kutta ut faren min, på den her tida. 

 

Det var for eksempel sånn, at faren min ikke besøkte meg en eneste gang, på de 8-9 årene, som jeg 

bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette var fordi at jeg hadde kutta kontakten, med faren min, da. 

 

Siden at faren min, hadde latt meg bo aleine, som barn, da. 

 

Og derfor, så begynte jeg å feire jul, hos Pia. 

 

Istedet for å feire jul, hos faren min, i Drammen. 

 

I årene etter at jeg flytta, til St. Hanshaugen. 

 

Så iløpet av de 8-9 årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Så så jeg kun faren min, fire-fem ganger kanskje, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Nemlig i begravelser, (og sånn), da. 

 



Og det samme var det med Christell og Haldis. 

 

Og Christells brødre Jan og Viggo Snoghøj. 

 

Ingen av de, hadde jeg noe kontakt med, iløpet av de 8-9 årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Så ingen av de, var på besøk hos meg der, da. 

 

(Og heller ikke min fetter Tommy. 

 

Og ikke min tremenning Øystein Andersen. 

 

Var på besøk hos meg, på St. Hanshaugen. 

 

For disse hadde jeg liten eller ingen kontakt med da. 

 

Og heller ingen av mine kusiner, var på besøk der. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Bare for å ta med om det og. 

 

Søstera mi og mora mi, de var på noen få besøk hos meg, på St. Hanshaugen. 

 

Men bestemor Ingeborg, hu var ikke på besøk der. 

 

Og bestemor Ågot, hu besøkte meg heller aldri, i Oslo. 

 

Men Ågot, hu begynte vel muligens å bli senil, på rundt den tida, som jeg flytta, til Oslo. 

 

(Siden hu kalte meg for Runar, osv). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Axel, han gliste vel, mens han sa det, at jeg burde kontakte faren min. 

 

Men jeg forstod meg ikke så mye, på Axel. 

 

Så jeg tok ikke Axel så alvorlig da, (må jeg innrømme). 

 

Så jeg hørte ikke på Axel. 

 

Så det ble ikke til at jeg kontakta faren min, etter at Axel hadde rådet meg, til å kontakte han. 

 

Og Axel, han gliste vel stygt, (må man vel si), mens han sa dette. 

 



(At jeg burde kontakte faren min). 

 

Men jeg hadde jo kutta ut faren min. 

 

Så det skulle jo litt til, at jeg kontakta faren min, igjen. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og jeg forstod meg heller ikke på Axel, (som sagt). 

 

Så jeg var ikke helt sikker på, hvor seriøst jeg skulle ta, den 'bablinga' hans da, (om å kontakte faren 

min), for å være ærlig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, som Axel var på besøk hos meg. 

 

Så spurte Axel om planene mine framover da, (eller noe lignende). 

 

Ihvertfall så husker jeg det, at jeg svarte Axel, noe sånt som, at: 'Jeg må vel finne på noe mer å 

gjøre, [med livet mitt]. Jeg er jo 33 år nå. Se bare på Jesus, hvor mye han fikk gjort, iløpet av livet 

sitt, og han ble bare 33 år. Når jeg tenker sånn, så synes jeg ikke at jeg har fått til så mye, liksom'. 

 

Noe sånt var det vel, at jeg prøvde å si, til Axel, da. 

 

Før han sa noe sånt, som at: 'Hva sa du?'. 

 

(Eller noe). 

 

Og så avsluttet besøk sitt hos meg, vel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Men da, så mente jeg vel bare det. 

 

At jeg hadde ikke lyst til å hvile på laubærene mine, liksom. 

 

Jeg hadde jo blitt butikksjef, og vunnet Rimi Gullårer, osv. 

 

Og jeg hadde blitt op på #quiz-show. 

 

Og jeg hadde fått meg lappen og klart å komme meg gjennom en tøff førstegangstjeneste. 

 

Og nedlagt masse damer, (og sånn), da. 

 

Og stått på gjestelistene, på masse kule fester, overalt i Oslo sentrum, sammen med David Hjort og 

Toro, (fra Rimi Bjørndal). 

 



Og jeg hadde jo blitt invitert til å spille, for fire bedriftsfotball-lag, i Oslo og omegn. 

 

Og jeg hadde jo til og med startet opp et bedriftsfotball-lag, (som butikksjef, på Rimi Langhus). 

 

Og jeg hadde hatt min egen chattekanal, (på irc), nemlig #blablabla. 

 

Og jeg var også blitt valgt ut, til å være med, i Heimevernet. 

 

(Og mye mer, som jeg har skrevet om, i Min Bok-bøkene). 

 

Men jeg hadde fortsatt ambisjoner, i livet, da. 

 

Og jeg ville fortsatt prøve å komme meg videre fram, i livet mitt, liksom. 

 

Det var nok dette, som jeg prøvde å forklare, til Axel, da. 

 

(Selv om jeg ikke er sikker, på om Axel skjønte dette. 

 

Eller om han trodde at jeg hadde religiøs, kanskje. 

 

Siden Axel har gått på spesialskole, mener jeg. 

 

Så er det kanskje ikke alltid, at han skjønner, hva jeg mener, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Ved å begynne å prate om, hvor mye Jesus hadde fått gjort, i livet sitt, da. 

 

Siden jeg jo var nettopp 33 år. 

 

Som jo var  nettopp den alderen, som Jesus klarte å oppnå, (før han døde), da. 

 

Så denne 'Jesus-preikinga' mi. 

 

Den kom ikke av at jeg hadde blitt religiøs, (eller noe sånt). 

 

(For å si det sånn). 

 

Men jeg var kanskje litt inne i en slags 33-års krise, (eller noe sånt), da. 

 

Og jeg hadde kanskje sett meg litt bakover, på hva jeg hadde fått ut, av livet mitt, da. 

 

Og tenkt at nå var 'prøvetida' mi over, liksom. 

 

Og nå skulle jeg skikkelig prøve å få suksess, i livet, her. 

 

Noe sånt, var det vel, at jeg hadde tenkt. 

 

(Noe sånt). 

 

At nå skulle jeg liksom prøve skikkelig, å få noe ut av livet mitt, da. 

 



Istedet for å bare konkurrere mot Magne Winnem, liksom. 

 

Som jeg vel delvis hadde drevet litt med, fram til da. 

 

(Siden jeg ofte vel sammenlignet meg, med nettopp Magne Winnem. 

 

Når jeg prøvde å prestere, på jobb og i idrett osv., da. 

 

Og jeg slo jo Magne Winnem, i de fleste idretter, (må jeg vel si). 

 

(Som i fotball og 800 meter-løping, osv). 

 

Og jeg klarte også å bli butikksjef, som jo Magne Winnem ble før meg. 

 

Så jeg følte at jeg klarte meg brukbart da, sammenlignet med Magne Winnem. 

 

Selv om jeg ikke hadde fått meg en kone, som han. 

 

Men jeg syntes ikke at kona til Magne Winnem, (nemlig Elin fra Skarnes), var noe særlig fin, da. 

 

(For å være ærlig). 

 

Og Magne Winnem, han hadde jo villa. 

 

Men han bodde jo ute på landet, da. 

 

(Og jeg bodde jo i byen, da). 

 

Og jeg var jo i Heimevernet osv. også, da. 

 

Så jeg syntes at jeg gjorde det ganske greit, sammenlignet med Magne Winnem, da. 

 

Men jeg hadde jo ikke så mange andre, å sammenligne meg med. 

 

(For å si det sånn). 

 

Axel, han hadde jo ikke artium engang. 

 

Og Glenn Hesler, han hadde jo ikke noe høyere utdannelse. 

 

Og det hadde jo heller ikke Pia. 

 

Så jeg brukte nok Magne Winnem litt, som målestokk, på om jeg gjorde det greit, i livet, da. 

 

Men Axel, han presset meg litt videre da, (må jeg nok si). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

For Axel, han sa en gang til meg det. 

 

(Under enda et av sine mange besøk, hos meg, på St. Hanshaugen). 

 



At jeg burde få meg en jobb, hvor jeg tjente, cirka 600-700.000, i året, (eller noe sånt). 

 

(Dette må vel ha vært på begynnelsen av 2000-tallet, en gang. 

 

Noe sånt). 

 

Og dette var vanskelig, å få til, i Rimi. 

 

(Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall). 

 

Så det var en av grunnene, til at jeg slutta, i Rimi, da. 

 

Men en sånn lønn, det kunne jeg nok ha tjent, etter tre år, ved ingeniørhøyskolen. 

 

Men så overhørte jeg det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', det andre året, som jeg gikk, på 

ingeniørhøyskolen, da. 

 

Så derfor flykta jeg til England, da. 

 

Istedet for å fullføre utdannelsen min, (ved ingeniørhøyskolen), liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, de årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 184: Mer fra den tiden jeg jobbet som butikksjef i 

Rimi 

 

Fra den tida, som jeg jobba, som butikksjef, i Rimi. 

 

(Og hadde den svarte Sierra-en min). 

 

Så husker jeg det, at butikksjef Arne Risvåg, (fra Rimi Karlsrud), en dag, (muligens en søndag vel,  

hvis ikke dette var en helligdag, i en påskeferie, eller noe sånt), inviterte meg hjem, til 

rekkehusleiligheten sin, på Kolbotn, for å hjelpe han, med noe data eller internett-greier. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker ikke nøyaktig hva det var, som Arne Risvåg, spurte meg, om å hjelpe han med. 

 

Men det var noe, som jeg uansett ikke kunne gjøre noe med, akkurat der og da, (husker jeg). 

 

(Men jeg ga han vel noe råd, om hva han kunne gjøre, da. 

 

Noe sånt). 

 

Jeg husker også at jeg syntes det, at  ungkarsleiligheten, til Arne Risvåg, så litt kjedelig ut, (hvis jeg 

skal være ærlig). 

 

Jeg selv var jo ganske tech-frik, på den her tida. 

 

Og jeg hadde for eksempel PC-en min kobla, til både TV-en og stereoanlegget, da. 

 

Men Arne Risvåg, han hadde vel ikke PC-en sin kobla, til noe annet, enn til en monitor, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og jeg mener å huske det, at jeg fikk et glass cola, av Arne Risvåg, (hvis jeg husker det riktig, 

ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var ikke snakk om noe mat-servering der, liksom. 

 

Og Arne Risvåg, han holdt forresten med Liverpool, (når det gjaldt fotball). 

 

(Og ikke med Everton, som jeg har holdt med, siden jeg bodde i Mellomhagen, på Østre Halsen, på 

70-tallet. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Det huska jeg, fra den første gangen, som jeg var på mitt første butikksjef-seminar, på Storefjell. 

 

Arne Risvåg, (som da allerede var en erfaren butikksjef vel), han hadde vært og sett på en 

fotballkamp, mellom Liverpool og Everton, som Everton vant, etter scoring av Kevin Campbell, 

(husker jeg, at jeg prata med Risvåg om, ved et bord, som Irene Ottesen, (som vel introduserte meg 

for Risvåg, som hun kjente, siden hun selv var ambulerende butikksjef vel), også satt ved, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, som jeg var, på et butikksjefmøte, på Sinsen. 



 

(Like før jeg slutta som butikksjef, tror jeg at dette må ha vært. 

 

Og jeg slutta jo, som butikksjef, sommeren 2002. 

 

Så dette kan vel ha vært våren 2002, (eller noe sånt), vel). 

 

Og da, så var bilen min på verksted, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

(Jeg hadde ihvertfall tatt taxi dit da, (eller noe sånt)). 

 

Og etter møtet, så ville gjerne Arne Risvåg og Irene Ottesen, kjøre meg, til en T-banestasjon, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så satt jeg vel på med dem, til Ryen T-banestasjon, (mener jeg å huske). 

 

(Siden de skulle den veien, da). 

 

Og på veien til Ryen T-banestasjon. 

 

Så spurte Irene Ottesen og Arne Risvåg meg. 

 

Om David Hjort brukte narkotika. 

 

(Husker jeg). 

 

Jeg sa vel at jeg ikke visste det, (tror jeg). 

 

(Eller, jeg svarte nok ihvertfall unnvikende, da). 

 

For jeg hadde jo røyka hasj, sammen med David Hjort og kameratene hans. 

 

(En eller to ganger, for å sosial, liksom). 

 

Og hva hadde Arne Risvåg og Irene Ottesen, å gjøre, med dette å gjøre, liksom? 

 

Var disse to Rimi-lederne egentlig sivil-politi, (eller noe sånt)? 

 

Hvem vet. 

 

Jeg husker ihvertfall det, at jeg syntes at det ble noe rart, over denne 'spioneringa', til Irene Ottesen 

og Arne Risvåg, da. 

 

Så derfor svarte jeg ikke ærlig, når disse spurte meg, om jeg visste om David Hjort brukte narkotika 

osv., da. 

 

For jeg skjønte ikke helt, hvorfor Irene Ottesen og Arne Risvåg, spurte meg, om det her. 

 

Jeg festa jo ganske mye, sammen med David Hjort, på fritida. 

 

(Etter at jeg hadde jobba sammen med han, på Rimi Bjørndal, i 1997 og 1998). 



 

Så jeg så vel på det som et slags tillitsbrudd, da. 

 

(Heter det vel). 

 

Hvis jeg hadde sladret, om at David Hjort brukte narkotika, til Irene Ottesen og Arne Risvåg. 

 

(For jeg mistenkte forresten også, at David Hjort brukte amfetamin. 

 

Fra da David Hjort var på fester, hjemme hos meg. 

 

(Fester som han, (mer eller mindre ihvertfall), alltid tok initiativet til selv, må jeg vel si). 

 

Så hadde jeg lagt merke til det. 

 

At David Hjort, på slutten av nachspielene. 

 

Ofte pleide å gå inn på badet, en stund. 

 

(Muligens sammen med Linn Korneliussen, vel). 

 

Og når David Hjort så kom ut igjen, fra badet, så pleide han å spørre meg, om det var noe, som de 

kunne hjelpe meg med, i leiligheten.. 

 

Når det gjaldt å rydde, osv. 

 

Og da trodde jeg det, at David Hjort hadde brukt amfetamin. 

 

For dette var jo midt på natta. 

 

Og jeg pleide ved heller å rydde, dagen etter, at jeg hadde hatt fest. 

 

(Når jeg var edru osv., mener jeg). 

 

Men jeg hadde vel lest det et sted,  (mener jeg å huske), at når folk brukte amfetamin, så ble de 

sånn, at de liksom må gjøre noe, da. 

 

(Hvis det ikke var for eksempel Pia som hadde fortalt meg dette, da). 

 

Og dette fleipa jeg også med David Hjort om, en gang seinere, (husker jeg). 

 

Og da freste bare David Hjort ut noen gloser, (for seg selv liksom), mener jeg å huske. 

 

Så David Hjort ble sur, da jeg fleipa, om det her, da. 

 

Så David Hjort, han kan også være litt aggressiv, (eller ihvertfall hissig og temperamentsfull da), må 

man vel si. 

 

Så jeg valgte å ikke fortelle noe, til Arne Risvåg og Irene Ottesen, om David Hjort sitt 

narkotikabruk, da. 

 

Når disse spurte meg om dette. 



 

For disse to, de var jo mine butikksjef-kolleger liksom. 

 

Og ikke min overordnede distriktsjef og regionsjef, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og selv ikke min overordnede, (i Rimi), vel hatt noe med dette å gjøre, vel. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så lenge David Hjort sitt narkotikabruk, ikke gikk ut over jobben hans, i Rimi, (mener jeg). 

 

Og da, så måtte vel isåfall hans overordnede, (i Rimi), ha tatt dette, med David Hjort selv da, 

(mente nok jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Selv om jeg må innrømme at jeg ikke er noen ekspert, på det her, da. 

 

Eller, dette var ihvertfall et spørsmål, som jeg var helt uforberedt på. 

 

Og jeg syntes at dette virka veldig planlagt, fra disse to butikksjefene, da. 

 

Det var liksom som at disse to butikksjefene lurte meg inn i bilen, til Arne Risvåg, for å spionere, på 

David Hjort, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det syntes jeg nesten at ble litt ekkelt da, (for å si det sånn). 

 

(For da prøvde vel disse to å utnyttem, sitt kollegiale forhold, til meg, må man vel si. 

 

Noe sånt). 

 

Og Irene Ottesen, hu hadde jeg jo dratt sammen med, til Rimi sitt assisterende butikksjefmøte, på 

nettopp Rimi sitt hovedkontor, våren 1997. 

 

Så Irene Ottesen, hu visste jo det, at jeg var kjent, i Sinsen-området. 

 

Siden jeg jo hadde ligget, i cirka en uke, på Aker sykehus, da jeg opererte kneet mitt, i 1996, (altså 

året før det nevnte assisterende butikksjefmøtet, i 1997, som jeg dro på, sammen med Irene 

Ottesen). 

 

Så Irene Ottesen, hu visste det, at jeg visste, at det gikk en buss ned til sentrum, som stoppet, like 

ved Aker sykehus, da. 

 

(Som jo var kun cirka fem minutter å gå, fra Rimi sitt hovedkontor, da). 

 

For Irene Ottesen og jeg, vi tok jo bussen, til nettopp utafor Aker sykehus, da vi skulle på det nevnte 

assisterende butikksjefmøtet, i 1997. 

 



Så for meg, så ble det hipp som happ, liksom. 

 

Om jeg satt på med dem, til Ryen T-banestasjon. 

 

Eller om jeg gikk i noen få minutter, og tok en buss, ned til sentrum, fra like ved Aker sykehus der, 

da. 

 

Dette ble liksom hipp som happ, for meg, da. 

 

Men, da disse to butikksjefene spurte meg, om jeg ville sitte på. 

 

Så syntes jeg jo det, at jeg måtte takke ja, til det. 

 

Siden jeg vel syntes det, at jeg måtte prøve å være, litt sosial, da. 

 

(For distriktsjef Anne Neteland, hu klagde jo for eksempel på meg, da jeg jobba som butikksjef, på 

Rimi Kalbakken, en stund på det her. 

 

Fordi at jeg ikke var interessert i å være sosial, med mine butikksjef-kolleger. 

 

Enda dette jo var, fordi at jeg ikke visste hvor utestedet 'Dattera til Hagen', (på Grønland), lå). 

 

Og jeg hadde jo sagt ja, til 'Audi-Monika' en gang. 

 

Da hu spurte meg, (høsten 1998, må det vel ha vært), om jeg ville sitte på, til Rimi Nylænde, (må 

det vel ha vært), etter et butikksjefmøte, på Sinsen. 

 

(Dette møtet må ha vært like før jeg kjøpte meg Sierra-en min, da. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Siden hu Audi-Monika jo jobba, som butikksjef, på Rimi Munkelia. 

 

Som var en butikk, som også lå, oppe på Lambertseter, da. 

 

Og Audi-Monika, hu hadde ikke spurt meg noe, om narkotika. 

 

(Mens hu kjørte meg, til jobben, i Audi-en sin). 

 

Så jeg ble litt satt ut, (må jeg innrømme), da Irene Ottesen, plutselig begynte å spørre meg, om det 

her, da. 

 

(Altså om David Hjort brukte narkotika). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 



Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Men det var forresten heller ikke sånn, at jeg kjente David Hjort, så utrolig bra. 

 

Jeg hadde vel ikke så mye med han å gjøre, på den her tida, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så det var ikke sånn, at jeg sladra, til David Hjort, om at Irene Ottesen, (og Arne Risvåg), hadde 

spurt meg, om han brukte narkotika. 

 

(Ikke sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For det hadde vel også blitt et tillitsbrudd, (denne gang ovenfor min butikksjef-kolleger Irene 

Ottesen og Arne Risvåg), tenkte nok jeg. 

 

Så jeg sladra hverken på David Hjort. 

 

Eller på Irene Ottesen og Arne Risvåg, da. 

 

Men jeg holdt vel denne episoden, (om den spioneringa, til Irene Ottesen og Arne Risvåg), for meg 

selv, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Hvis jeg ikke fortalte om dette, til noen, på #blalblabla, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Men jeg skriver ihvertfall om dette nå, i denne boken, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Den her episoden. 

 

(Da jeg satt på, med Arne Risvåg, til Ryen T-banestasjon, etter et butikksjef-møte, på Rimis 

hovedkontor, på Sinsen). 

 

Det er jo mer enn ti år siden nå. 

 



Så jeg husker ikke helt nøyaktig, hva som ble sagt, under den her kjøreturen, da. 

 

Men da jeg våknet, i dag morges. 

 

(Mandag 25. mars 2013). 

 

Så tenkte jeg det, at sa Irene Ottesen det, at Toro hadde sagt til henne det, at David Hjort brukte 

narkotika? 

 

Hm. 

 

Det er mulig, at dette var noe, som Irene Ottesen hadde hørt, av Toro aka. Thor-Arild Ødegaard, (fra 

Rimi Bjørndal), da. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert. 

 

Men ingen av oss fire, (Irene Ottesen, Arne Risvåg, Thor-Arild Ødegaard og meg), var jo David 

Hjort, sin direkte overordnede. 

 

Så jeg syntes at dette ble litt 'feil' da, (for å bruke et uttrykk, som Irene Ottesen, ofte pleide å bruke). 

 

Det å prate om David Hjort sitt narkotika-bruk, under en uformell biltur, (eller hva man skal kalle 

det), da. 

 

Spesielt siden ingen av oss tre, som satt i denne bilen, (under den her kjøreturen), fra Rimi sitt 

hovedkontor, (på Sinsen), til Ryen T-banestasjon. 

 

(Nemlig Irene Ottesen, Arne Risvåg og meg). 

 

Jobbet som David Hjort sin direkte overordnede, da. 

 

(Ihvertfall ikke på den her tiden. 

 

Som vel må ha vært rundt våren 2002, (hvis jeg skulle tippe). 

 

For David Hjort, han hadde vel en svensk butikksjef, (som sin direkte overordnede), på Rimi 

Karlsrud, på den her tiden. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

For David Hjort, han jobbet jo som assisterende butikksjef, (på Rimi Karlsrud), da. 

 

Og jeg hadde vel ikke så mye, med David Hjort, å gjøre, på den her tida. 

 

Før jeg begynte som låseansvarlig, (ved siden av studiene mine, ved ingeniørhøyskolen), på Rimi 

Bjørndal, sommeren 2002. 

 

Da dukka plutselig David Hjort opp på lageret der, (mens butikksjef Irene Ottesen var på ferie), 

sammen med sin nye samboer-dame, (som jeg da ikke hadde sett før), Melina Jørgensen. 

 

Og da, så hadde David Hjort både slutta i Rimi, (for å begynne som hjelpepleier, i Groruddalen, der 

hvor Melina Jørgensen jobba), og han hadde også flytta inn, hos hu Melina da, på Ammerud. 



 

Men hva som hadde skjedd, med David Hjort sin karriere, i Rimi. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For jeg prata ikke så mye, med David Hjort, våren 2002, da. 

 

(Sånn som jeg husker det nå, ihvertfall). 

 

Og David Hjort, han har ofte masse fest-planer, (og sånn), i hue. 

 

Så det ble ikke sånn, at David Hjort forklarte, om hvorfor han slutta i Rimi, (i ettertid), da. 

 

Men han begynte vel heller bare å fleipe, og sa noe sånt, som at han, (eller ihvertfall hans kollega 

Melina Jørgensen), nå jobba med: 'Å tørke gamlinger i ræva'. 

 

(Noe sånt)). 

 

Så dette var ikke som noe uformell chatting, (for meg da), må jeg vel si. 

 

Dette ble mer som at Irene Ottesen, (og muligens også Arne Risvåg), liksom prøvde å overvåke 

David Hjort da,  (syntes jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 185: Mer fra festingen med David Hjort 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken, så kjente jeg David Hjort, fra vi jobbet sammen, på 

Rimi Bjørndal, i 1997. 

 

Og jeg flytta til England, i 2004. 

 

Og i løpet av disse årene, så mista jeg aldri kontakten, med David Hjort, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

For David Hjort, han ville flere ganger i året, (de fleste av de her årene, ihvertfall), invitere meg 

med, på fester, både her og der, da. 

 

Og jeg hadde jo ikke så mange andre, å gå ut med. 

 

(For Magne Winnem, han ble jo etterhvert 'tøffel', (må man vel si), etter at han gifta seg. 



 

Og Axel, han var jo broren min. 

 

Og han syntes nok kanskje det, at det var mest gjevt, å feste sammen med storebroren sin, (nemlig 

meg), når han var i 17-18 års-alderen. 

 

Og han var kanskje litt lei av, å feste sammen med meg, når han begynte å komme opp i 20-åra, da. 

 

Virka det litt som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For eksempel, så var det sånn, (husker jeg). 

 

At da Danmark vant Melodi Grand Prix, med Olsen-brothers. 

 

Så var jeg på en fest, (som David Hjort hadde dratt meg med på), i Rimi-bygget, på Sagene, da. 

 

Muligens hjemme hos hu svenske Linda, fra Rimi Bjørndal. 

 

(Hvis ikke det var hos en av naboene hennes, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette sjekket jeg på Wikipedia nå. 

 

Og det var 13. mai 2000, at denne festen ble arrangert, av noen Rimi-folk, på Sagene, da. 

 

Og grunnen til at jeg husker det, at Danmark vant Melodi Grand Prix, denne lørdagskvelden. 

 

Det er fordi, at David Hjort, han gikk da rundt, og fortalte alle, at Danmark hadde vunnet Melodi 

Grand Prix, da. 

 

Men jeg, jeg hadde jo nesten vært i Lyche-gjengen, i Drammen, skoleåret 1988/89. 

 

(Siden søstera mi Pia var i den gjengen. 

 

Og jeg selv gikk på skole, i Drammen, det året). 

 

Og den gjengen, de likte ikke Kjetil Stokkan og sånn, da. 

 

(Han som sang sangen 'Romeo'). 



 

Pias nazistvenn Kjetil, (kameraten til Noah), han skulle ikke se på Kjetil Stokkan, husker jeg, (for 

jeg hang ganske mye, på Drammensmessa, siden faren min og Haldis, pleide å ha vannseng-stand, 

på den messa , så jeg kom vel inn gratis der, mener jeg litt vagt å huske, ihvertfall). 

 

Så jeg var vant til det, at Grand Prix, det var ikke noe kult, da. 

 

(For folka i den Lyche-gjengen, til Pia, de så vel ned, på Grand Prix, da. 

 

Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Men David Hjort, han digga Grand Prix da, (skjønte jeg). 

 

Så da syntes jeg at David Hjort var litt døv, (husker jeg), siden han gikk rundt og spredde det, (på 

lørdagskvelden), at Danmark hadde vunnet Grand Prix, liksom. 

 

Men da tenkte jeg vel forresten også det, at David Hjort da visste det, at han egentlig er dansk. 

 

Jeg selv, jeg ble ikke noe glad over, at Danmark hadde vunnet Eurovision Song Contest, med Olsen 

Brothers, (husker jeg). 

 

For jeg ser på meg selv som norsk da, (og ikke dansk), for å si det sånn. 

 

(For jeg er jo bare kvart dansk, (etter min mormor, som flytta til Norge, før jeg ble født). 

 

Og jeg har aldri bodd i Danmark, (for å si det sånn)). 

 

Men David Hjort, han ser nok muligens på seg selv, som mer dansk, enn norsk, (tror jeg). 

 

Hvis jeg skulle dømme, av den måten, som han fløy rundt, på den nevnte festen, i Rimi-bygget, på 

Sagene, for å fortelle alle det, (hvis det ikke var bare meg han fortalte om dette til da), at Danmark 

hadde vunnet Melodi Grand Prix. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg var vel på kanskje tre-fire fester, tilsammen, i Rimi-bygget, på Sagene. 

 

Og alle disse gangene, så var det vel David Hjort, som dro meg med dit. 

 

(Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Og på en av disse festene, så hadde hu svenske Linda fra Rimi Bjørndal, (må det vel ha vært). 

 

Hu hadde et slags tre stående, i en potte, akkurat der hvor David Hjort og jeg, vel såvidt fikk plass 

vel, i stua hennes, (som var rimelig full av folk), da. 

 

(For det var ganske mange folk, på den her festen, da. 

 



Husker jeg). 

 

Og dette treet, det var det nok, at man såvidt kom borti, da. 

 

Og så falt det ned, da. 

 

For det her treet, det var veldig ustøtt, da. 

 

Så jeg måtte jo nesten sitte hele kvelden, og holde fast, det her treet, da 

 

For at det ikke skulle velte, da. 

 

Eller, nå overdriver jeg litt. 

 

For jeg fikk vel plassert dette treet, sånn at det stod lent, inntil veggen, (eller noe sånt), må det vel 

ha vært. 

 

Og selv om jeg var, på fest, i Rimi-bygget, på Sagene der. 

 

Så betydde ikke det, at det var sånn, at jeg ble der her kvelden og natta, liksom. 

 

Nei, jeg havna ofte på et utested, i Oslo sentrum, når jeg var ute på fest, her og der, da. 

 

Så det var ikke sånn, at David Hjort og meg, pleide å sitte og kjede oss, hvis vi var på en fest, 

liksom. 

 

Nei, vi var begge ganske rastløse, av natur da, (må man vel si). 

 

Så vi stakk ganske ofte ut på byen, for å kjøpe oss noe mat eller drikke noen halvlitere, da. 

 

(Istedet for å sitte å kjede oss, på en 'døv' fest, liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også på en fest, i Rimi-bygget, på Sagene, at jeg tok et sånt nærkamp-triks, (som jeg hadde 

lært i militæret), på Jan Henrik, assistenten min, fra Rimi Nylænde, (som også var på den samme 

festen da, mens som hadde blitt dratt med dit, av noen andre folk, enn David Hjort, vel). 

 

Og det kan ha vært sånn, at jeg ble så lei, av å sitte å holde, på det 'dumme' treet, (til hu svenske 

Linda, fra Rimi Bjørndal). 

 

(Og at jeg følte meg litt dum, på grunn av den 'tre-holdinga', da). 

 

Og at jeg derfor, liksom måtte tulle litt, med Jan Henrik aka. Jan-ern, (i fylla), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og David Hjort, han fortalte også det, en gang. 

 

På en fest, i Rimi-leilighetene, på Sagene, (var det vel). 

 

At hans far, jobbet som fengselsprest, i Danmark. 

 

Og at det i det fengselet, som hans far jobbet. 

 

Hadde skjedd en fæl avstraffelse da, (ifølge David  Hjort). 

 

En upopulær fange hadde nemlig fått kokende olje, (eller noe lignende), slengt opp i ansiktet sitt, 

mens han hadde hatt kjøkkentjeneste, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og dette var det noen medfanger, som stod bak da, (forklarte David Hjort). 

 

Og både fangene og de som jobbet, i dette fengselet, hadde visst vært svært preget, av denne 

avstraffelsen, da. 

 

(Hvis jeg forstod det riktig). 

 

Men hvorfor David Hjort, begynte å fortelle om noe sånt her, på en fest. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker også ei annen dame, som bodde, i Rimi-leilighetene, på Sagene der. 

 

(Det var jo forresten også, (som jeg jo har skrevet om tidligere), Rimi-leiligheter, på St. 

Hanshaugen. 

 

(Hvor jeg jo selv bodde). 

 

Og også på Carl Berner/Tøyen. 

 

Hvor jo Fredrik og Toro, (som begge jobbet på Rimi Bjørndal), bodde. 

 



Og også på Billingstad, (ved IKEA der). 

 

 (Hvor jo David Hjort og Linn Korneliussen bodde, i en periode, i år 2000, vel). 

 

Så det var Rimi-leligheter, (altså leiligheter for folk, som jobba, i Rimi), på ihvertfall fire steder, i 

Oslo-området, da. 

 

Som jeg veit om, da. 

 

Men det kan jo ha vært Rimi-leiligheter, på enda fler steder og, som jeg ikke har fått med meg. 

 

Det er mulig). 

 

Og hu dama, hu var i begynnelsen av 20-årene og hadde lyst hår, vel. 

 

(Muligens med et slags midtskill). 

 

Og hu var en bekjent, av David Hjort, da. 

 

Og hu var med, på den dansketuren, som Kjetil Prestegarden, (fra Rimi Kalbakken), arrangerte, på 

begynnelsen av år 2001, da. 

 

Men jeg tror at hu, (og ei venninne av henne, som også bodde, i Rimi-lelighetene, på Sagene, vel), 

muligens dro på denne dansketuren, som vanlige passasjerer, og at de altså ikke, hadde ordnet 

billett, gjennom han Kjetil Prestegarden, da. 

 

Det var sånn det virka som, for meg, ihvertfall. 

 

For David Hjort, han pekte på hu lyshåra 'Rimi-bygget på Sagene-dama', gjennom et vindu, (eller 

noe sånt), på den her dansketuren da, (mener jeg å huske). 

 

Så jeg lurer på om hu lyshåra dama, (med midtskill), var dratt med dit, av David Hjort, (på en eller 

annen måte), og ikke av Kjetil Prestegarden, da. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 



Forresten, så kom jeg på nå, at det ikke var Kjetil Stokkan, som han Kjetil, (nazist-vennen til Pia), 

fra Drammen, ikke ville se. 

 

Det var Dan Børge Akerø, (huska jeg nå), som han 'nazi-Kjetil', ikke hadde tenkt til å se på, på 

Drammensmessa. 

 

Men det var sånn, i Lyche-gjengen da, (husker jeg). 

 

At de ikke likte Grand Prix. 

 

Spesielt Cecilie Hyde, var det vel, som ikke likte Grand Prix. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

For de i Lyche-gjengen, de likte liksom mye mer sofistikert musikk, enn den musikken, som var 

med, i Grand Prix, da. 

 

For Lyche-gjengen, de likte ikke kommersiell musikk, da. 

 

(Men for det meste alternativ musikk da, må man vel si. 

 

Selv om denne gjengen, (som søstera mi var i), også ble kalt for 'Depeche-gjengen'. 

 

Og Depeche Mode, de var vel egentlig ganske kommersielle, vel. 

 

Så Lyche-gjengen, de var kanskje litt dobbeltmoralske, da. 

 

Når de sa at de ikke likte kommersiell musikk, samtidig med at de hørte på Depeche Mode, liksom. 

 

Men det de i Depeche-gjengen kan ha ment, var at de ikke likte 'hyper-kommersiell' musikk, 

liksom. 

 

Som Grand Prix, da. 

 

Og jeg selv, jeg hadde jo hørt mye på nærradio, i de årene, som jeg bodde alene, på Bergeråsen, (på 

80-tallet).. 

 

Så jeg var lei av en type musikk, som ble kalt for 'SAW', etter produsentene Stock, Aitken and 

Waterman. 

 

Så jeg fikk litt sansen, for noe av musikken, som den her gjengen, hørte på, da. 

 

For disse folka, de dukka etterhvert opp, i stua mi, på Bergeråsen. 

 

Siden at søstera mi Pia, flytta inn hos meg der, og arrangerte fester der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



 

 

Kapittel 186: Kristin fra Rimi Nylænde 

 

Kristin fra Rimi Nylænde, hu må vel nesten få sitt eget kapittel, i denne boken, tenkte jeg nå. 

 

Kristin var ei blond ungjente, som nok snudde hodene, til noen og enhver, av gutter og menn, som 

hadde noe, med Rimi Nylænde, å gjøre. 

 

Hu var ganske høy, slank og rank, (heter det vel). 

 

Hu var i 16-17 års alderen. 

 

Og hu var pen, (liksom klassisk pen da, må man vel si). 

 

Og hu hadde en rumpe, som nesten gikk oppover da, (må man vel si). 

 

Og hu hadde vel også pupper, vel. 

 

Så det var vanskelig å finne noen feil, med hu Kristin, sånn rent utseendemessig da, (mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ansatte hu Kristin, som lagerhjelp, like etter at jeg begynte å jobbe, som butikksjef, på Rimi 

Nylænde, høsten 1998, da. 

 

Og grunnen til at jeg ønsket å ansette nye folk der. 

 

Det var fordi at jeg syntes det, at medarbeiderne, på Rimi Nylænde, var så vanskelige å ha med å 

gjøre, da. 

 

Og det var kanskje fordi, at jeg hadde blitt bortskjemt, i den forrige jobben min. 

 

Som jo var som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

For på Rimi Bjørndal, så ansatte jo butikksjef Kristian Kvehaugen kun unge damer, (kunne det 

virke som, ihvertfall). 

 

Og jeg jobba jo nesten bare seinvakter, (på Rimi Bjørndal), så jeg var vant med å jobbe sammen 

med, omtrent bare pene, unge og greie damer, på jobben, da. 

 

Men da jeg begynte som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

Så syntes jeg at de medarbeiderne, som jobba der, var litt vanskelige å ha med å gjøre, da. 

 

På Rimi Bjørndal, så hadde jo min assistent-kollega Irene Ottesen, klagd så fælt til meg, da jeg 

begynte der. 

 



(Som jeg vel har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

På at medarbeiderne var så vanskelige. 

 

Så jeg vant til å se på medarbeidere, som jobbet i butikken, før jeg selv begynte der, som treige og 

som problemer da, (må jeg vel si). 

 

Så jeg tenkte jo det, at jeg måtte begynne å ansette nye medarbeidere, da. 

 

Sånn at jeg fikk litt mer kontroll, på jobben, (på Rimi Nylænde), da. 

 

(Nå sier ikke jeg, at dette var riktig. 

 

Men det var liksom sånn, som jeg hadde blitt 'programmert', til å drive butikker, under 'læretida' mi, 

i Rimi, da. 

 

Må jeg vel nesten si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den som kjente Krisin. 

 

Det var en ung kar, som het Lars, som 'Audi-Monika' hadde ansatt, som en slags praktikant, et år, 

da. 

 

Mens han gikk det siste året på ungdomsskolen, vel. 

 

(Omtrent som faren min hadde ansatt hu Svelvik-jenta, som var med på en dansketur, med Strømm 

Trevare, på 80-tallet, som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Han Lars, han var vel en av de få, som jeg fikk noe særlig kontakt med, (og som virka som at han 

liksom var 'hjemme' da), i begynnelsen, (som butikksjef), på Rimi Nylænde. 

 

Så jeg spurte han, om han kjente noen folk, som kunne begynne å jobbe der, da. 

 

Og Lars sa så, (neste gang han jobba, eller noe). 

 

At de to peneste jentene, i klassen hans, (eller noe sånt), skulle begynne å jobbe der, da. 

 

(Og dette var vel snakk om en niende klasse, på Lambertseter ungdomsskole, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og så dukka hu Kristin opp, (en dag), på Rimi Nylænde, da. 

 

(Aleine, og ikke sammen med ei klassevenninne, forresten). 

 

Og jeg ansatte henne, for jeg ville gjerne ha noen ansatte der, som gjorde som jeg sa, da. 

 

Og som var greie å ha med å gjøre; når det gjaldt jobb-ting, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at hu Kristin, dreiv og prisa noen varer, borte i kjøledisken, (eller noe sånt). 

 

Rundt juletider, i 1998, (må det vel ha vært). 

 

Og da, så gikk jeg bort til henne, for å sjekke at hu gjorde det riktig da, (eller noe sånt). 

 

Og da husker jeg at jeg overhørte det. 

 

At assistent Wenche Berntsen, hu sa sjokkert til en kollega. 

 

(Som muligens kan ha vært ei annen ung og pen blondinne, som nettopp hadde begynt å jobbe, på 

Rimi Nylænde. 

 

Nemlig Henriette, som var lillesøstera til Benedicte aka. Benny, (som satt i kassa, på mandager, 

(sammen med Ida), blant annet)). 

 

At jeg klarte å prate, med hu Kristin. 

 

For dette var visst som noe rart, for hu Wenche Berntsen, at jeg liksom turte å prate, med hu unge 

Kristin, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg hadde jo jobba sammen med mange unge damer, på Rimi Bjørndal. 

 

Og jeg har jo hatt en yngre søster og en yngre stesøster. 

 

Og en yngre halvbror. 

 

Og en yngre adoptiv-tremenning. 

 

Og mange yngre søskenbarn. 

 

Så jeg klarte vel å prate med ei ung butikkdame og, (tenkte vel jeg da). 

 

Men dette var visst noe, som omtrent sjokkerte, hu Wenche Berntesen, da. 

 



(Av en eller annen grunn). 

 

Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Kristin, hu var grei å ha på jobben, (husker jeg). 

 

Hvis det var ei sur kassadame, som ikke fant diffen, i kassa si. 

 

Ei som het Miriam, hu ville ganske ofte det, at jeg skulle telle kassa hennes. 

 

For å finne diffen hennes, (når hu hadde feil i kassa si), da. 

 

Men problemet var det, at jeg jo måtte telle tippekassa, (og sikkert også gjøre mange andre ting, 

som jeg har glemt nå). 

 

Men da kunne jeg bare be hu Kristin, (husker jeg), å telle kassaskrinet, til hu Miriam, da. 

 

Og hu Kristin, hu hadde vel kanskje ikke fått ordentlig opplæring, i å telle kassa. 

 

Selv om hu vel kanskje hadde lært å telle tippekassa. 

 

Men jeg kunne jo ikke telle to kasser samtidig, liksom. 

 

Så hvorfor hu Miriam absolutt ville at jeg skulle telle kassa hennes, det veit jeg ikke. 

 

Men det veit hu vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mora til Kristin, det var ei dame med mørkt hår, (husker jeg). 

 

Og hu handla ganske ofte, i butikken da, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og enkelte ganger, så satt jeg jo i kassa, jeg og. 

 

(For eksempel hvis jeg måtte avløse pauser. 

 

Og da det var en ransbølge, på Lambertseter, så satt jeg jo en del i kassa, (på lørdager osv.), for å 

prøve å roe ned betjeningen, da. 

 



Som jeg vel har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Og en eller to ganger, så var det sånn, (husker jeg). 

 

At jeg skrøyt av hu Kristin, til mora hennes, da. 

 

Siden at hu Kristin, var så flink, på jobben, da. 

 

(Omtrent som hu Tove, (ei dame fra Nesbygda som hadde tittelen 'Førstedame'), på CC Storkjøp, 

hadde skrytt av meg, til faren min, (da han var innom og handla), på CC Storkjøp, hvor jeg jobba, 

ved siden av russeåret, på Gjerdes videregående, i Drammen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var jo også sånn. 

 

At Ida, (ei fra Kolbotn-området vel, som først jobba deltid, i kassa, og som jeg etterhvert 

forfremmet, til låseansvarlig), hu hadde ei venninne, som hu studerte sammen med vel, ved UiO. 

 

Nemlig Ragnhild fra Sørlandet. 

 

Og hu var også ei pen blondinne, da. 

 

Og en tidligere medarbeider, fra Rimi Nylænde. 

 

Nemlig Henning Sanne. 

 

Han tålte visst ikke det, at det begynte å jobbe, så mange unge og pene blondinner, på Rimi 

Nylænde, etter at han slutta der. 

 

(Noe sånt). 

 

Noe må det nok ha vært, ihvertfall. 

 

For Henning Sanne, han dukka en dag plutselig opp, i kjelleren, på Rimi Nylænde. 

 

Og da, så gjorde han et poeng av det, at det jobba så mange pene damer der, da. 

 

Og så liksom pekte eller nikket han, mot Ragnhild fra Sørlandet og hu unge Kristin, da. 

 

Og det er derfor at jeg husker, hvordan rumpa til hu Kristin, så ut. 

 

For akkurat da han Henning Sanne pekte eller nikket, mot henne, så dreiv hu og kjørte ei tralle, inn i 

heisen, i kjelleren der, (på Rimi Nylænde). 

 

Så man kunne bare se baksiden, av henne, da. 

 

Og da var det rumpa, som var lettest å legge merke til, tror jeg. 



 

(For jeg lurte jo da, på hva den kunne være, som han Henning Sanne egentlig mente. 

 

For dette fremstod ikke som klart, for meg da, må jeg innrømme. 

 

Så derfor så jeg litt på hu Kristin da, samtidig mens jeg lurte på, hva det var, som gjorde, at han 

Henning Sanne liksom klikka) 

 

Så derfor, så husker jeg, hvordan rumpa hennes så ut, enda. 

 

(Ihvertfall sånn delvis). 

 

Og det var ei stram og fin tenåringsjente-rumpe, (som nesten gikk oppover da), må man vel si. 

 

Men tenåringsjenter, de har vel ofte fine rumper. 

 

(Min stesøster Christell, hu sa jo en gang til meg det. 

 

Da hu var i begynnelsen av tenårene, (må det vel ha vært). 

 

At en som het Tony, på Øvre, på Bergeråsen, (som gikk på klassetrinnet under meg og på 

klassetrinnet over Christell), hadde sagt til henne det. 

 

At hu hadde den fineste rumpa, på hele Bergeråsen. 

 

Så jeg var litt vant med tenåringsjenter, som hadde fine rumper, da. 

 

(Må man vel nesten si). 

 

Så derfor, så klikka jeg ikke, av å se på den rumpa, til hu unge Kristin, da. 

 

Som man vel må si, at det virka som, at han Henning Sanne, (mer eller mindre ihvertfall), gjorde, 

da). 

 

Men hva Henning Sanne egentlig mente, med å gå inn på lageret, på Rimi Nylænde, (på den 

måten). 

 

(For han hadde jo slutta å jobbe, på Rimi Nylænde, på den tida, som jeg jobba, (som assisterende 

butikksjef, på) på Rimi Bjørndal. 

 

(Som jeg jo jobbet som, mellom våren 1996 og oktober 1998). 

 

Så Henning Sanne, han slutta altså å jobbe, på Rimi Nylænde, mens 'Audi-Monika', var butikksjef 

der, da. 

 

(Hvis ikke Henning Sanne slutta å jobbe, på Rimi Nylænde, allerede mens Elisabeth Falkenberg, 

var butikksjef der, da. 

 

Det er mulig. 

 

For Falkenberg var jo butikksjef, på Rimi Nylænde, før hu 'Audi-Monika' begynte der, da). 

 



Så jeg har aldri hatt Henning Sanne under meg liksom, som butikksjef, da. 

 

Siden han slutta å jobbe, i Rimi, før jeg ble butikksjef, (høsten 1998), da). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg jobba, på CC Storkjøp, russeåret, i Drammen. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så hang det en plakat, på innsida av kontordøra. 

 

Hvor det stod, (på ironisk vis), noen slags 'bud', for butikkmedarbeidere, da. 

 

'Ikke prøv å se bra ut, du er jo ingen modell', var et av disse budene, da. 

 

Som sto på døra, til kontoret, til hu butikksjef Karin Hansen der. 

 

Og det heter seg jo ellers, i arbeidslivet, (mener jeg å ha forstått ihvertfall), at det er positivt, hvis 

arbeidstagerne liksom har en pen fremtreden, da. 

 

(Ihvertfall i service-yrker). 

 

Men Henning Sanne, han må vel ha ment det, at det var negativt, at disse nyansatte butikkdamene, 

så bra ut, da. 

 

Hvis ikke han hatet blonde damer, da. 

 

Henning Sanne, (som jo gikk en stund, på den samme kokkeskolen, på Helsfyr, hvor Axel også 

gikk, han hadde jo en gang, (også like etter at jeg hadde begynt, som butikksjef, på Rimi Nylænde, 

vel), sagt til meg det, at epleslaget Golden Delicious, ikke inneholdt noen vitaminer eller noe annet, 

som var nyttig. 

 

Så kanskje Henning Sanne talte i metaforer, tenkte jeg nå. 

 

Kanskje han brukte epleslaget Golden Delicious, som en metafor, for blonde folk, (eller noe sånt). 

 

Så kanskje Henning Sanne egentlig prata dritt om blonde folk, når han prata dritt om gule epler da, 

(tenker jeg nå). 

 

Hvem vet. 

 



Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu unge Kristin. 

 

Hu forresten også min kamerat Magne Winnem til å klikke litt, (må man vel si). 

 

For en gang, som Magne Winnem var innom Rimi Nylænde, for å si 'hei', (eller noe sånt), da. 

 

Så kom også hu Kristin innom, da. 

 

(Mens Magne Winnem og jeg, stod og preika, like ved inngangen til lageret, i første etasje, på Rimi 

Nylænde der). 

 

Og hu Kristin, hu fortalte meg det, at hu ville slutte, (på Rimi Nylænde), da. 

 

Og jeg kunne jo ikke nekte henne det, liksom. 

 

Hu hadde vel en måneds oppsigelsestid, som alle andre, i Rimi, liksom. 

 

Så jeg bare sa at det var greit, da. 

 

(For jeg kunne jo ikke si noe annet, liksom). 

 

Men da, så sa Magne Winnem det. 

 

(Etter at hu unge Kristin hadde gått igjen, da). 

 

At: 'Hu er jo fin, jo'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hva kunne jeg gjøre, liksom. 

 

Skulle jeg liksom ha sagt det, til hu Kristin, at: 'Nei, vær så snill Kristin, ikke slutt, du er jo fin, jo'. 

 

Nei, det hadde selvfølgelig ikke gått an, (for meg som butikksjef), å si noe sånt. 

 

(Synes jeg ihvertfall). 

 

Jeg kunne vel ikke, som butikksjef, fokusere på utseendet, til en ung butikkdame. 

 

Og jeg kunne vel ikke trygle henne, om å ikke slutte, (syntes jeg). 

 

For jeg var jo sjefen hennes, og ikke for eksempel faren hennes, da. 

 

Så jeg kunne jo selvfølgelig ikke ta avgjørelser, på hennes vegne. 

 

Dette var ikke min business liksom, mente jeg, da. 



 

Det var medarbeideren som bestemte, når han eller hun, ville slutte, i jobben. 

 

Og jeg kunne jo heller ikke miste integriteten min, som butikksjef,  (syntes jeg), ved å trygle, 

ovenfor medarbeiderne, da. 

 

Så hva Magne Winnem egentlig mente, med den 'bablinga' si, (etter at hu unge Kristin hadde dukket 

opp, på Rimi Nylænde, og sagt opp stillingen sin, som lagerhjelp). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men dette ga ihvertfall ingen mening, (for meg), da. 

 

Så det må man nok eventuelt spørre Magne Winnem om, isåfall. 

 

(Hvis man ønsker å finne ut, hva han mente, mener jeg). 

 

Men Magne Winnem, han hadde nok da kanskje hatt et skøyeraktig glimt, i øyet. 

 

(Som han noen ganger hadde ihvertfall, må man vel si). 

 

Mens han sa det, om at hu Kristin, var så fin, da. 

 

Så dette skøyeraktige ansiktsuttrykket, til Magne Winnem. 

 

Det kan kanskje ha satt meg ut litt, da. 

 

Eller, jeg det kan ha fått meg til, å lure på, hva det var, som Magne Winnem egentlig mente. 

 

Så jeg kan nok derfor, ha blitt stående og undre meg litt. 

 

Og derfor ikke klart å fått fram et ord da, (på en stund). 

 

Det er mulig. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Kristin dukket så opp igjen, på Rimi Nylænde, noen måneder, etter at hu hadde slutta. 

 

Og så spurte hu, om hu kunne få begynne å jobbe igjen. 

 

Og jeg trengte da noen som kunne vaske melkedørene og flaskebordet og sånn, på onsdagene. 

 

(Som var en fast vaskedag, da. 

 

Siden det ikke egentlig var lagerhjelp, på den dagen. 



 

Men Hilde fra Rimi Hellerud, hu hadde sagt det, (på midten av 90-tallet), at hvis noen vaska sånn, 

så kunne de også ta tomflasker, og sånn, da. 

 

Og dette kunne føres på vaskebudsjettet, (og ikke lønnsbudsjettet), da. 

 

Og jeg lot også den som 'tok vaskelista', få ta Viking Lotto, da. 

 

Sånn at de liksom også skulle lære noe, da. 

 

Og Kristin var ikke den første, som hadde, denne vaskejobben. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Den første var muligens hu Selma, som var lillesøstera, (eller noe sånt), til hu kurdiske kassadama, 

som distriktsjef PØF, omplasserte, til Rimi Bøler. 

 

(Noe sånt). 

 

Men så slutta Kristin igjen, etter noen måneder, da. 

 

For å begynne å jobbe, på dyrebutikken, på Oslo City. 

 

(Sa hu ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, mens jeg jobba, (som butikksjef), på Rimi Nylænde. 

 

Så kom plutselig Kristin innom der, som kunde, da. 

 

Sammen med to kjempesvære mannfolk, (må man vel si). 

 

Og disse kara, de så begge ut til å veie, mellom 100 og 150 kilo, hver seg, da. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og de var vel i begynnelsen av 30-åra, (eller noe sånt), vel 

 

(Noe sånt). 

 

Så det her så jo rimelig spesielt ut da, (må man vel si). 

 

At hu unge Kristin, (som var rimelig tynn og slank), gikk rundt, sammen med to så svære mannfolk, 

da. 

 

Og hu Kristin, hu sa ikke 'hei', heller. 

 



Så det var nesten som at noe var galt da, (må jeg vel si). 

 

Hvis ikke det her var noen slektninger av henne, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den siste dagen, som hu Kristin, skulle jobbe. 

 

(Hvis ikke det her var en dag, som hu ville jobbe. 

 

Etter at hu egentlig hadde slutta, (for andre gang), da. 

 

Noe sånt). 

 

Så kom Kristin på jobb, i noen sånne piratbukser, (som viste litt av leggen), mener jeg å huske. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, så var også assistent Stian Eriksen, på jobb da, (husker jeg). 

 

Og han så på Kristin, (da hu kom inn inngangsdøra, til butikken), mens han satt hue litt på skakke, 

(eller noe sånt), og så sa navnet hennes, på en slags kjærlig måte, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og på slutten av denne arbeidsdagen. 

 

(Altså etter stengetid, da). 

 

Så begynte hu Kristin, å spørre meg, om det var noen fler folk, i butikken, enn henne og meg, da. 

 

Og da begynte jeg å lure på, om hu Kristin, hadde fått løpetid, (eller noe sånt). 

 

Så da bare låste jeg henne ut av butikken, (husker jeg). 

 

(Og det var vel også en annen ansatt, i butikken da, mener jeg å huske. 

 

En som het Andre vel, muligens. 

 

Noe sånt). 

 

Så hu Kristin, hu ble helt gæern etterhvert da, virka det som. 

 

Og ingen klarte visst å holde styr på henne. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det hendte, et par ganger, (i årene som fulgte), at jeg stakk opp i tredje etasje, i Oslo City. 

 

Når jeg likevel var innom det senteret, for å handle. 

 

For å se, om jeg kunne se noe til hu Kristin, i dyrebutikken der, da. 

 

Men jeg så henne aldri der. 

 

Så det er mulig at hu bare skøya, når hu sa det, at hu skulle begynne å jobbe, i dyrebutikken, på 

Oslo City, da. 

 

(Hvem vet). 

 

Så etter at jeg slutta, som butikksjef, på Rimi Nylænde, høsten år 2000. 

 

(For å begynne å jobbe, som butikksjef, på Rimi Kalbakken). 

 

Så så jeg aldri hu Kristin igjen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 187: Mer fra da jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

I dag, (lørdag 30. mars 2013), så var jeg på kino, her i England, og så en film, som het 'Trance'. 

 

Som var laget av samme regisør, (sjekka jeg nå på Wikipedia), som i sin tid lagde filmen 

'Trainspotting'. 

 

Som min fetter Ove, dro meg med for å se, på kinoen, på Aker Brygge, (som jeg vel har skrevet om, 

tidligere i denne boken). 

 

Og i den filmen Trance, så la jeg merke til det, at hovedpersonen hadde samme type genser, som 

Axel gikk med, en gang, som han var på besøk hos meg, på St. Hanshaugen. 



 

Og da skjønte jeg ikke helt hvordan genser det var, som Axel hadde. 

 

Men etter å ha vært på vikingutstilling, på museet, i Chester. 

 

(For et par år siden). 

 

Så skjønner jeg det, at det mønsteret, (som Axel hadde på genseren sin), det er noe slags norrønt 

'orme-mønster'. 

 

Eller, det er som tre tråder, som liksom blir vevet eller flettet sammen, da. 

 

Et mønster som gjentar seg, på genseren. 

 

(Og som går ovenfra og ned, på genseren, med noen centimeters mellomrom. 

 

Både foran og bak på genseren, vel). 

 

Jeg lurte på om dette kan ha vært noe slags Islandsgenser, (eller noe). 

 

Men det var det tydeligvis ikke, så jeg tidligere i dag, på Google. 

 

Men forskjellen, på Axel og han i Trance. 

 

Det var at han i Trance, han hadde en blå sånn genser. 

 

Og Axel hadde en hvit-farget genser, med samme mønster, da. 

 

Og da Axel hadde på seg den genseren, hjemme hos meg. 

 

(Mens muligens Pia var der og, vel). 

 

Så spurte Axel hva jeg syntes, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg klarte ikke å se noe symbolsk, med Axels genser. 

 

(Som jeg vel syntes at det virka som, at Axel liksom 'fiska' etter). 

 

Men den genser-typen, den så kjent ut, (syntes jeg). 

 

Så jeg tenkte vel på den genseren som norsk, muligens. 

 

Men jeg selv hadde aldri hatt en sånn genser, da. 

 

Og jeg tenkte vel ikke på det mønsteret som norrønt, på den tida. 

 

Men det gjør jeg vel nå, må jeg si. 

 

(Etter å ha vært på viking-konferanse, osv). 

 



Uten at jeg vet hva sånne gensere egentlig kalles. 

 

Og uten at jeg vet hva de liksom skal symbolisere, (hvis noe). 

 

(For det virka kanskje litt på Axel, som at en sånn gensere, liksom skulle symbolisere noe, da. 

 

Men da skjønte jeg veldig lite, da Axel spurte meg hva jeg syntes, om genseren hans, (var det vel), 

mener jeg å huske. 

 

Rundt årtusenskiftet, må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også en annen episode, da Axel hadde hatt på seg en slags bestefar-skjorte, (eller noe), på 

byen. 

 

Og på utestedet Studenten, så sa Axel til en vakt, (var det vel). 

 

På slutten av kvelden. 

 

At han likte ikke den skjorta, så han lurte på om vakta, (en albaner vel), ville ha den skjorta, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det gjelder nyttårsaftenene. 

 

Så var jeg jo hos Axel sin kamerat, Lars Petter, på Helsfyr, på nyttårsaften 1999. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, vel. 

 

Der hvor Axel lagde maten, for et middagsselskap, med han og Lars Petter sine kjente. 

 

(Var det vel). 

 

Som skulle feire årtusenskiftet, da). 

 

Og da hadde jeg tatt på meg dress, (eller ihvertfall jakke, buske, skjorte og slips), siden det var 

årtusenskifte, da. 

 

Men på den neste nyttårsaftenen. 

 

Så tok jeg ikke på meg dress, (husker jeg). 



 

Siden det bare ble år 2001 da, liksom. 

 

Og dette var en fest, som David Hjort hadde invitert meg på, (husker jeg). 

 

Så jeg dukka opp på en fest, i Oslo sentrum et sted, (som jeg ikke husker helt hvor var nå, for jeg 

jobba jo som butikksjef, på den ganske store butikken Rimi Kalbakken, på den her tida, så jeg 

hadde vel kanskje mye å gjøre på jobben, da). 

 

(Og Axel, han bodde forresten på den her tida, hos sin far, Arne Thomassen, i Spania. 

 

Og Axel sendte ikke engang et postkort derfra, for å fortelle hvor lenge han skulle bli der. 

 

Og jeg hadde jo problemer på jobben, på den her tida. 

 

Nemlig den såkalte 'Rimi-fella', som jeg jo har skrevet om tidligere. 

 

Så hvor den festen her var igjen, det husker jeg ikke. 

 

Men jeg mener å huske at jeg måtte dra vestover, i Oslo sentrum, for å komme meg, til den her 

festen. 

 

Noe sånt). 

 

Og fra den festen, så husker jeg det, at alle de andre kara der, (mer eller mindre ihvertfall), hadde på 

seg dress, da. 

 

(Sikkert den samme dressen, som de hadde brukt, på nyttårsaften, år 1999). 

 

Så jeg bomma litt på antrekket, da. 

 

Men jeg husker at på den nyttårsaftenen, hos David Hjort sin kamerat Roger, (på Sagene), år 1998. 

 

(For å feire at det skulle bli år 1999, da 

 

På den tida som David Hjort vel fortsatt var sammen med Heidi fra Nord-Norge, mener jeg å 

huske). 

 

Så hadde ingen på seg dress, vel. 

 

(Unntatt kanskje faren til Roger fra Sagene, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra den festen, nyttårsaftenen år 2000. 

 



(For å feire at det nye året 2001, da). 

 

Så husker jeg det, at praten gikk i, at David Hjort sin kamerat Bjørn Erik, (som jobba på Elkjøp, på 

Storo Senter vel), skulle gifte seg. 

 

(Med hu dama, som var med Rimi Kalbakken, på Danmarkstur, med Stena Saga. 

 

Den turen som ble arrangert, av Kjetil Prestegarden, på nyåret, år 2001, (var det vel). 

 

Etter at Kjetil Prestegarden hadde mast på meg, om å få tak i folk, som kunne være med, på denne 

Danmarksturen, for å trekke opp snittalderen, (må det vel ha vært), og jeg ringte David Hjort da, fra 

mobilen min, (må det vel ha vært), en dag jeg kom på jobb, (og hadde seinvakt vel), på den tida, 

som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

Noe sånt). 

 

Og Bjørn Erik, (som forresten var en kar, som hadde ganske lite hår igjen, på hue sitt, enda han bare 

var i 20-årene vel, sånn som jeg husker det, ihvertfall), han hadde spurt David Hjort, om han ville 

være forlover for han, da. 

 

(Mener jeg å huske, at praten gikk i, denne nevnte nyttårsaftenen, 31. desember, i år 2000, da). 

 

Men iløpet av de ganske få timene, (mener jeg å huske at det var), som jeg satt og drakk øl, (var det 

vel), på denne festen. 

 

Så spurte Bjørn Erik meg. 

 

(I f ylla, må det vel ha vært). 

 

Om jeg ville være forlover, for han, i bryllupet hans da, (husker jeg). 

 

Men så stoppa han liksom opp med pratinga si, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For da hadde han nok kommet på det, at han allerede hadde spurt David Hjort, om han ville være 

forlover, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg kjente jo ikke David Hjort så bra. 

 

Vi var jo egentlig bare gamle 'Rimi Bjørndal-kamerater', liksom. 

 

Og enda dårligere kjente jeg jo kameratene til David Hjort. 

 

Nemlig Roger fra Sagene. 

 

Erik Dahl fra Bjørndal. 

 

'Narko-Jens' som vel var på et narko-avvenningsprogram, i Florø, i alle de årene, som jeg kjente 

David Hjort. 



 

(Noe sånt). 

 

Alex fra Rimi Sinsen og Ullevål. 

 

Og Bjørn Erik fra Elkjøp Storo Senter. 

 

(Og Bjørn Erik var vel også fra Ila vel, muligens. 

 

Noe sånt. 

 

For han kjente de to sytten år gamle modell-pene damene. 

 

(Ei norsk og ei afrikansk). 

 

Som jeg tilfeldigvis hadde møtt, på en fest, som David Hjort arrangerte, i huset til mora si, på 

Grünerløkka, på begynnelsen av år 2000, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

For de to pene tenåringsjentene, de bodde jo på Ila. 

 

(For jeg delte jo drosje med dem, hjem fra den nevnte festen, hos mora til David Hjort. 

 

Og da gikk de av drosjen, cirka utafor utestedet Tranen der, på Ila, husker jeg). 

 

Og jeg tror at det ble sagt, (på den nevnte festen, hos mora til David Hjort), at Bjørn Erik kjente 

disse, siden de bodde i den samme bydelen, som han bodde, (eller noe sånt). 

 

Noe sånt). 

 

Og disse kameratene, til David Hjort. 

 

De var jo ikke mine kamerater, liksom. 

 

Men de var mine bekjente, (må man vel si). 

 

Og David Hjort kan jeg vel heller ikke si om, at egentlig var min kamerat. 

 

Han var egentlig en 'butikkjobb-bekjent' da, (må man vel si). 

 

(Noe sånt). 

 

Så at en bekjent, (Bjørn Erik), av en annen bekjent, (nemlig David Hjort), ber en om å være 

forlover. 

 

Nei, det blir vel som noe litt rart. 

 

Så da må man nok si det, at det her nyttårspartyet, som David Hjort dro meg med på, i år 2000, var 

en skikkelig fyllefest, da. 

 

Hvor folk som Bjørn Erik, (David Hjort sin kamerat), drakk seg så dritings, at de omtrent ikke 



visste hvor de var, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var nok muligens det. 

 

bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå har jeg skrevet om nyttårsaften 1999 og nyttårsaften 2000. 

 

Når det gjelder nyttårsaften 2001 og nyttårsaften 2002. 

 

Så mener jeg at jeg var hos Alex fra Rimi Sinsen, (som bodde på Ullevål), begge disse kveldene. 

 

(Etter å ha blitt invitert dit, av David Hjort, da). 

 

Og jeg tror det må ha vært nyttårsaften 2001, at en kar i 'Alex-gjengen'. 

 

(Antagelig den samme karen, som et drøyt år seinere, spurte meg om jobb, på Rimi Bjørndal. 

 

Da Johan fra Telemark var butikksjef der. 

 

Og jeg sa at jeg ikke var den rette personen å spørre om jobb, (siden jeg gikk så dårlig overens med 

han butikksjef Johan), da. 

 

Og dette var muligens også den samme karen, som på en fest, hadde sagt til David Hjort, at jeg stjal 

dama hans. 

 

Bare fordi jeg prata litt med min tidligere Rimi Nylænde-kollega Linn Korneliussen, (som da vel 

også var singel), der. 

 

Dette var den festen, på Bjørndal, (som jeg har skrevet om tidligere), hvor David Hjort, (av en eller 

annen grunn), hang ut et norsk flagg, fra terrassen sin, høsten år 2000, vel). 

 

Han nevnte karen, som jeg kanskje kan kalle 'Rimi Bjørndal-jobbsøkeren'. 

 

Han sa, (på den festen, nyttårsaften 2001, hos Alex fra Rimi Sinsen). 

 

(Etter at vi hadde vært ute for å sende opp raketter, (må det vel ha vært), da. 

 

Noe sånt. 

 

Og så gikk tilbake til der Alex fra Rimi Sinsen bodde, da). 

 

At han jobba med å 'deale' litt. 

 

(Noe sånt). 

 

Da jeg tilfeldigvis preika litt med han. 

 



Ettersom de andre folka gikk i par, (eller noe sånt), vel. 

 

(På veien tilbake til leiligheten til Alex, da). 

 

Så han 'Rimi Bjørndal-jobbsøkeren', det var en narko-langer da, (kunne det virke som, ettersom hva 

han sa selv, ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han 'Rimi Bjørndal-jobbsøkeren', han spurte også om noen ville bli med å ta taxi, tilbake til 

leiligheten til Alex fra Rimi Sinsen, (husker jeg). 

 

(Mens vi spaserte, på vei tilbake, til leiligheten til Alex fra Rimi Sinsen, da). 

 

Men det gadd jeg ikke, husker jeg. 

 

For at kun deler av et følge, skulle ta taxi. 

 

Det ble vel litt rart, vel. 

 

(Tenkte vel jeg, ihvertfall. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 188: Enda mer fra da jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

En gang utpå 2000-tallet, så kom Glenn Hesler på besøk hos meg, på St. Hanshaugen. 

 

Og det var fordi at jeg hadde bedt Glenn Hesler om å heller kjøpe hasj, direkte av søstera mi Pia. 

 



(Istedet for å la det gå gjennom meg, da). 

 

For jeg hadde bestemt meg for, at jeg klarte meg, med alkohol og sigaretter, da. 

 

Og noe hasj hadde jo forsvunnet, fra den bilen. som jeg hadde leiet, da Pia, Axel, Daniel og jeg, dro 

ned til bestemor Ingeborg sin 85-års dag, (var det vel), i Nevlunghavn, i 2002, (mener jeg å huske at 

det var). 

 

Så etter det, så sa jeg til Glenn Hesler, (på irc), at han måtte kjøpe hasjen sin, direkte av Pia. 

 

For jeg tapte jo fem hundre kroner, på dette. 

 

For jeg måtte jo betale Pia fem hundre kroner, for Glenn Hesler sine fem gram med hasj. 

 

Og jeg fikk ikke et øre, av Glenn Hesler, for denne hasjen. 

 

Siden den forsvant, fra hanskerommet, i bilen jeg hadde leiet, (på en Statoil-stasjon, på Majorstua), 

da. 

 

(Mens den bilen stod parkert ved Gurvika, (i Nevlunghavn), da. 

 

Som var et feriested for utviklingshemmede. 

 

Hvor bestemor Ingeborg et par ganger feiret sine runde fødselsdager. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så det må vel ha vært seinere i år 2002, da. 

 

At Glenn Hesler kom på besøk hos meg, fordi at han ville det, at jeg skulle sitte på med han, når han 

dro til søstera mi, for å kjøpe den nevnte hasjen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og under dette korte besøket. 

 

Så hadde Glenn Hesler med seg ei dame, (husker jeg). 

 

Og dette var som en overraskelse for meg, (husker jeg). 

 

For jeg hadde aldri hørt om, at Glenn Hesler engang hadde kyssa ei dame, før det her. 

 

Og Glenn Hesler, han er vel født i 1971, (eller noe sånt). 

 

Så han var bare et år yngre, enn meg, da. 

 



(Hvis det ikke var to år yngre, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg var jo over tredve år, på den her tida. 

 

Og det må vel Glenn Hesler ha vært og, (tror jeg). 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Så det at han plutselig fikk seg ei pen dame, da han passerte tredve år. 

 

(Når han aldri hadde kyssa ei dame, før det her, engang. 

 

Såvidt jeg visste, ihvertfall). 

 

Det kom som en overraskelse for meg da, (må jeg nok si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ikke nok med at Glenn Hesler hadde fått seg dame, forresten. 

 

Dette var også ei pen blondinne, (husker jeg). 

 

'Deilig', er kanskje et ord, som hadde passa, på hu dama, til Glenn Hesler, (må jeg vel nesten si). 

 

(Noe sånt). 

 

Og dette var forresten ei dame, som hadde gått i klassen hans, en gang i tida, (eller noe sånt). 

 

Mener jeg at Glenn Hesler sa. 

 

Da jeg spurte han, om hvor han hadde fått hu dama fra, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til Pia, (det andre stedet hu bodde, i Tromsøgata). 

 

Så mener jeg å huske det, at Glenn Hesler, så rart på meg. 

 

Fordi at jeg ble igjen en stund, hos Pia, når jeg først var der, da. 

 

(Og så gikk jeg heller hjem igjen, da). 

 



For Glenn Hesler, (og dama hans), de skulle kjøre igjen, med en gang, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen år før det her. 

 

(På slutten av 90-tallet, må det vel ha vært. 

 

Muligens da jeg hadde HiAce-en. 

 

Altså i 1996 eller 1997 da, isåfall). 

 

Så sa Glenn Hesler til meg, en gang, (husker jeg). 

 

At han ikke likte det. 

 

At jeg besøkte han. 

 

I Nordbyveien, på Skjetten. 

 

For mora og stefaren hans. 

 

De pleide noen ganger å sitte i nettoen, (altså kliss nakne), i stua deres der, da. 

 

(Sa Glenn Hesler). 

 

For Glenn Hesler flytta tilbake til gutterommet sitt, da. 

 

Etter at han, (av en eller annen grunn), ville flytte ut, fra Ungbo, da. 

 

(Hvor jeg hadde skaffa han et rom, (ved å prate for han, med Ungbo-dama), på begynnelsen av 

1994 en gang, var det vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og denne naken-pratinga, til Glenn Hesler, den husker jeg at jeg undret meg over, forresten. 

 

For jeg hadde jo vært hos Glenn Hesler og dem, og lånt PC-en hans. 

 

I påskeferien, i 1992. 

 

Mens jeg gikk det siste året, ved NHI. 



 

For å få ferdig det kryssordprogrammet, som jeg dreiv på med, studieåret 1991/92, da. 

 

Og fra disse 'påske-besøkene'. 

 

(Som vel må ha vært en 4-5 besøk. 

 

Eller noe sånt). 

 

Så kan jeg ikke huske det. 

 

At foreldre hans satt nakne i stua liksom, da. 

 

Og det tror jeg nok at jeg ville ha huska, hvis jeg hadde sett det, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også en annen ting, som jeg undret meg over, en gang, da jeg besøkte Glenn Hesler, i 

Nordbyveien, (på Skjetten), husker jeg. 

 

Og det var da jeg så PC-en hans. 

 

(Rundt årtusenskiftet en gang, kan det vel ha vært). 

 

At han liksom hadde skrudd meg av, på ICQ, da. 

 

(Eller om det kan ha vært, på MSN). 

 

Sånn at han ikke kunne se det, (med en gang), hvis jeg for eksempe sendte en melding, da. 

 

Mens han vel ikke hadde gjort det samme, med for eksempel Alex fra Torshov aka. Darkdog da, 

(virka det som for meg, ihvertfall). 

 

(Hvis jeg husker det riktig, da). 

 

For jeg hadde vel latt PC-en min stå på. 

 

Med ICQ, (eller om det var MSN), på da. 

 

Mens jeg var og besøkte Glenn Hesler. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For jeg dreiv antagelig å lasta ned noen filmer eller noe musikk, (eller noe sånt), da. 

 

Siden jeg vel hadde fått meg bredbånd, (på den her tida), antagelig. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 



 

Og da ble jeg nesten litt såra, (husker jeg). 

 

For jeg hadde vel innbilt meg det, (på rundt den her tida), at Glenn Hesler liksom var kameraten 

min, da. 

 

Men etter disse to episodene. 

 

(Det at han sa at foreldra hans pleide å sitte nakne i stua. 

 

Og det med at han hadde slått meg av, på ICQ, (eller om det var MSN)). 

 

Så var jeg nok ikke helt sikker på det, om Glenn Hesler egentlig var kameraten min, da. 

 

(Eller om han bare lot som). 

 

Og da han plutselig fikk seg en deilig blondinne-kjæreste og. 

 

Så lurte jeg vel litt på det. 

 

Om hvordan Glenn Hesler, hadde klart å få tak i, hu pene dama, da. 

 

Om dette kunne ha vært, fordi at han var noe slags kriminell, (eller noe sånt), da. . 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 189: Mer fra tiden jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så var Glenn Hesler en gang innom der, for å låne meg noen penger, (husker jeg). 

 

For Glenn Hesler og jeg, vi pleide jo å låne hverandre penger, på den tida, som jeg bodde, på St. 

Hanshaugen. 



 

Hvis den andre var blakk, helt på slutten, av en lønningsperiode, (for eksempel), da. 

 

(Noe som skjedde kanskje 3-4 ganger tilsammen, (iløpet av disse årene). 

 

At jeg lånte penger, av Glenn Hesler. 

 

Og Glenn Hesler, han lånte vel penger av meg, omtrent like mange ganger, i løpet av den her tida, 

(fra 1996 til 2004). 

 

Noe sånt). 

 

Og da, så hadde vel jeg antagelig chatta, med Glenn Hesler, på irc, da. 

 

Og så dukka han opp, på jobben min, en ettermiddag eller kveld, (må det vel ha vært), med et par 

hundre kroner, (eller noe sånt), som jeg lånte, fram til jeg selv fikk lønning, et par dager seinere, 

(eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da, etter at Glenn Hesler, hadde vært innom, på Rimi Bjørndal der. 

 

Så sa hu Hava Özgyr, (som jobba der), noe til meg da, husker jeg. 

 

Og det var vel noe sånt som at: 'Har du en sånn?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så smilte vel hu Hava litt, (etter at hu sa det), tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Men dette ga ikke noe mening, for meg. 

 

Men hvis noen sier: 'Er han litt sånn?'. 

 

Så betyr jo det at den personen er homo, (eller noe sånt).. 

 

Så jeg visste ikke om hu Hava prøvde å være frekk, da. 

 

For hu Hava, hu snakka jo ikke så bra norsk. 

 

For hu var jo kurdisk, (mener jeg å huske). 

 

Og hu blanda jo for eksempel 'Nord-Norge' og 'ny-Norge' da, (husker jeg). 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og det er jo ikke noe som heter Ny-Norge, mener jeg. 

 

Men hu Hava trodde kanskje det, da. 

 



Siden hu vel ikke hadde bodd i Norge, så lenge, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tenkte ikke så langt, på slutten av 90-tallet, på Rimi Bjørndal. 

 

Men når jeg tenker på dette igjen nå, (i år 2013), så lurer jeg på det, om hu Hava Özgyr kanskje 

mente å si noe sånt som, at: 'Har du en sønn?'. 

 

For Glenn Hesler, han er jo ganske lav og ser ganske ung ut, da. 

 

Så det kan vel kanskje ha vært det, som hu Hava Özgyr mente, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sjekka på skattelistene nå, og Glenn Hesler, han er født i 1971. 

 

(http://skattelister.no/skatt/profil/glenn-hesler-46086492/). 

 

Så det er ikke sånn, at Glenn Hesler var en sønn, som jeg fikk, da jeg var 15-16 år gammel. 

 

Og at han som 11-12 åring, (eller noe sånt), dukka opp, på Rimi Bjørndal. 

 

(Som kanskje hu Hava Özgyr trodde, da). 

 

Neida, Glenn Hesler, han kunne kanskje passere for å være en tolvåring. 

 

Men han var mye eldre, i 1997, da. 

 

(Som vel må ha vært året, som denne episoden hendte, hvis jeg skulle tippe. 

 

Noe sånt. 

 

Siden hu Hava vel begynte å jobbe, på Rimi Bjørndal i 1997. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Siden Glenn Hesler er født i 1971, (som det står, i linken ovenfor). 



 

Så fylte jo han 26 år, i 1997, da. 

 

Så Glenn Hesler, han var 25-26 år, da han dukket opp, på Rimi Bjørndal, i 1997. 

 

Og ikke tolv år da, som kanskje hu Hava trodde. 

 

(Bare for å prøve å klare opp i det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn en gang. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Et par år før det her, vel. 

 

Da Glenn Hesler og jeg, var på, (de kommunale), tennisbanene på Lambertseter. 

 

At noen godt voksne karer. 

 

Som også spilte tennis der. 

 

De kalte Glenn Hesler og meg, for 'gutter', da. 

 

(Og sa noe sånt som at: 

 

'Hei gutter, kan ikke dere kaste den tennisballen der til oss'. 

 

Noe sånt). 

 

Og da, så sa Glenn Hesler det, (husker jeg), at: 'Ikke 'gutt' meg, da'. 

 

Og det å bruke 'gutt' som et verb, det har jeg vel forresten aldri hørt, hverken før eller siden. 

 

Så Glenn Hesler, han har kanskje ikke en typisk norsk kultur da,  siden han liksom bruker ordet 

'gutt', som et verb, (må man vel si). 

 

(Det er mulig). 

 

Og Glenn Hesler han sa dette, så lavt, at disse voksne kara, vel vanskelig kan ha hørt det. 

 

Så det er mulig at Glenn Hesler sa dette til meg. 

 

Og at liksom jeg fikk skylda for dette, da. 

 

Det er mulig. 

 



(Hvem vet). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og som jeg skrev om i det forrige kapittelet, (var det vel). 

 

Så lurte jeg jo på det, om Glenn Hesler egentlig var en slags kriminell. 

 

Siden han plutselig fikk seg en så deilig blond dame, osv. 

 

Men han så altså ut som en tolvåring, da. 

 

(Kunne det ihvertfall virke som, at hu Hava Özgyr mente, da. 

 

Som jeg skrev om ovenfor). 

 

Så Glenn Hesler, han er vel på en måte en slags gåte, da. 

 

Er han som en tolvåring? 

 

Eller er han som en hardbarket kriminell? 

 

Eller som noe midt i mellom. 

 

Hvem vet. 

 

Men jeg kan vel ihvertfall slå fast det. 

 

At Glenn Hesler nok kan være litt lett å ta feil av, (kan det virke som, ihvertfall). 

 

Og at han muligens kan være, som en ulv, i fåreklær. 

 

Glenn Hesler var kanskje litt som en hardbarka kriminell, (i 20-30 årene), som var fanga inne i 

kroppen til en tolvåring. 

 

På den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

(Noe sånt). 

 

Nå overdriver jeg kanskje litt. 

 

Men jeg prøver liksom å få fram et poeng, da. 

 

(Hvis det gir noen mening). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Hu Hava, hu var nok veldig observant, ovenfor meg, tror jeg. 

 

For jeg husker det, at en gang, i 1997, (må det vel ha vært). 

 

Så sa Rimi Bjørndal-butikksjef Kristian Kvehaugen til meg det. 

 

(Inne på kontoret, på Rimi Bjørndal der). 

 

At hu Hava hadde så brei rumpe. 

 

(Kanskje fordi at butikksjef Kristian Kvehaugen skulle bestille arbeidstøy til hu Hava Özgyr, (eller 

noe sånt), da). 

 

Og det hadde ikke jeg lagt merke til før, (at hu Hava hadde så brei rumpe), hvis jeg skal være ærlig. 

 

Så da ble jeg litt overrasket, husker jeg. 

 

Og sa til butikksjef Kristian Kvehaugen det, at: 'Har hu Hava så brei rumpe, da?'. 

 

(Noe sånt). 

 

'Jo, hu har nå det', (eller noe lignende), sa butikksjef Kristian Kvehaugen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg tror det, at hu Hava Özgyr må ha vært veldig observant liksom, ovenfor meg, da. 

 

Siden jeg bare hadde sett henne forfra, (og ikke lagt merke til den store rumpa hennes), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 190: Enda mer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen 

 



Da jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Langhus, fra våren 2001 til sommeren 2002. 

 

Så var det sånn, (husker jeg), at Sølvi Berget, som jobba som assisterende butikksjef der. 

 

Hu kalte meg for 'far', (husker jeg). 

 

Enda hu var jo eldre enn meg, og hadde sønner i 18-20-åra, osv. 

 

Så det var som noe veldig rart for meg, (husker jeg). 

 

For det har jeg aldri hørt hverken før eller siden, at noen kaller sjefen sin, (som de ikke er i slekt 

med), for far. 

 

Så jeg undret meg over hvordan kultur som Sølvi Berget hadde da, (husker jeg). 

 

Men jeg spurte henne ikke. 

 

For hu hadde jo rykte på seg, for å sykmelde seg mye, da. 

 

Så jeg ville jo ikke risikere at hu sykmeldte seg igjen, da. 

 

For sånn som jeg skjønte det, så var hu Sølvi Berget ganske skjør, (eller følsom liksom), da. 

 

Og hvis hu hadde sykmeldt seg, så måtte jeg jo antagelig ha jobba hennes vakter og. 

 

Og det ville jeg jo helst ikke risikere, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på.  

 

Men men. 

 

Søvli Berget sin yngste sønn, (er han vel), Trond Berget. 

 

Han jobba fremdeles på Rimi Langhus, da jeg begynte å jobbe der igjen, (som låseansvarlig), våren 

2003, (husker jeg). 

 

Men han begynte å jobbe som bygningsarbeider, (eller noe sånt), vel. 

 

Og han slutta, på Rimi Langhus, like etter at jeg begynte der igjen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og en sommer. 

 

(Det må vel ha vært sommeren 2003 eller sommeren 2004). 

 

Så dukka Trond Berget opp, (som kunde), på Rimi Langhus, (husker jeg). 

 



(Mens jeg stod i melke eller brød-avdelingen der, vel). 

 

Og så visste han meg en tatovering, som han hadde fått seg, rundt overarmen, vel. 

 

(En slags tatovering, som kalles keltisk bånd, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

For det mener jeg å ha lest om, i en avis, (eller noe sånt), vel). 

 

Og så sa Trond Berget: 'Se her, det er tribal', (eller noe sånt), om tatoveringen sin, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Som at dette var noe symbolsk nesten da, (fikk jeg inntrykk av). 

 

(Noe sånt). 

 

Enda Trond Berget jo ikke hadde rødt hår, (som vel kelterne hadde). 

 

Men han hadde lyst, krøllete hår, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så hva Trond Berget egentlig mente, da han visste meg den nye tatoveringen sin. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit han vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Trond Berget, han flytta forresten hjemmefra, og fikk seg ei samboer-dame, (som var noen år eldre 

enn han selv vel), mens han fortsatt bare var tenåring. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Langhus, så var det forresten også et rart personalmøte, (må man vel kalle det), like før jeg 

sluttet å jobbe, som butikksjef, i Rimi, (husker jeg). 

 



Dette var et slags kurs, (for butikkmedarbeidere), som jeg hadde lært å holde, på et butikksjefmøte, 

som var på Sagene samfunnshus, våren 2002. 

 

Og det gikk på å finne noen ting, som butikken, kunne bli bedre på, da. 

 

Og da, så satt assisterende butikksjef Sølvi Berget. 

 

Og hu deltids-kassadama Ingunn, (som hadde gått i samme klasse som fotballspilleren Martin 

Andresen, som jeg vel har nevnt, i et tidligere kapittel). 

 

De satt, sammen med en del andre folk, (som vel må ha inkludert Sølvi Berget sin sønn, Trond 

Berget), inne på røykerommet, (som var et siderom, til spiserommet), under hele personalmøtet. 

 

Så disse ville liksom ikke delta, på personalmøtet, (som var på spiserommet), da. 

 

For de kunne vel vanskelig få med seg, alt som ble sagt, inne på røykerommet der. 

 

Og de bidro ihvertfall ikke, med å si noe, under dette personalmøtet, da. 

 

Og hvorfor de bare satt, inne på røykerommet der, under hele dette personalmøtet. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg hadde nettopp vært sykmeldt, i to-tre måneder. 

 

På grunn av problemene på Rimi Kalbakken, (som jeg har skrevet om tidligere). 

 

Og jeg hadde bare noen dager eller uker igjen, av tiden min som butikksjef, i Rimi, da. 

 

(Siden jeg skulle begynne å studere). 

 

Så jeg lot dette passere. 

 

For det var vanskelig for meg, å gjøre noe med dette, siden det var snakk om en klikk, på 5-6 

medarbeidere, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men på rundt den tida, som jeg slutta, som butikksjef. 

 

Så prata jeg med distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, på telefonen, (husker jeg). 

 

Og da begynte Anne-Katrine Skodvin, å spørre, om hva jeg syntes om Sølvi Berget, som en 

eventuell ny butikksjef. 

 

Og da svarte jeg bare 'nei', (husker jeg). 

 

For Sølvi Berget, hu var jo livredd, (eller ihvertfall redd, må man vel si), for distriktsjef Anne-



Katrine Skodvin, (som jeg vel har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Og assistent Sølvi Berget. 

 

Hu hadde jo omtrent begått myteri, (må man vel kalle det), på det personalmøtet, som jeg skrev om 

ovenfor. 

 

Så jeg trodde ikke at det ville funke, med Sølvi Berget, som butikksjef, på Rimi Langhus, da. 

 

Så derfor jeg sa 'nei', da distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, spurte meg, om hva jeg mente, (om 

Sølvi Berget som butikksjef), da. 

 

For jeg var redd for at det ville fungere dårlig, da. 

 

For jeg forestilte meg at assistent Sølvi Berget muligens ville ha fått med seg hele butikken, på å 

begå noe slags myteri, da. 

 

(Siden Sølvi Berget ikke bare var leder. 

 

Men hu hadde også god kontroll, på mange av de andre ansatte liksom, da. 

 

Syntes jeg at det virka som, ihvertfall. 

 

Som for eksempel hu nevnte Ingunn, da). 

 

Og jeg forestilte meg at Sølvi Berget kanskje ville nekte å høre på distriktsjefen sine ordre osv., da. 

 

Og noe sånt, det ville jeg være involvert i, da. 

 

Så derfor, så sa jeg bare 'nei', da distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, lurte på hva jeg syntes, om å la 

Sølvi Berget, få bli forfremmet til butikksjef, på Rimi Langhus, da. 

 

For det mistenkte jeg at lett kunne gå rimelig skeis, da. 

 

(For å være ærlig). 

 

Så den ideen, den ville ikke jeg stille meg bak da, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette nevnte personalmøtet. 

 

Det gikk ut på å definere tre ting, som vi kunne bli bedre på, i butikken. 

 

Og medarbeiderne de misforstod litt, (i starten), tror jeg. 

 



De sa vel istedet ting, som de hadde lært, at var viktige. 

 

Som kundeservice, osv. 

 

Og det tror jeg kanskje at trainee-butikksjef Thomas, (som var butikksjef før meg, på Rimi 

Langhus), kan ha lært Rimi Langhus-medarbeiderne. 

 

At kundeservice, var viktig, da. 

 

For jeg syntes ikke selv, at kundeservice, var noe, som Rimi Langhus, var dårlig på, da. 

 

For kundeservice, det var kanskje det som Rimi Langhus var best på, (må jeg vel si, at jeg syntes). 

 

Så jeg må innrømme, at jeg ledet de butikkmedarbeiderne som ikke satt inne på røykerommet, litt. 

 

(Cirka halvparten av de ansatte satt vel på røykerommet. 

 

Og cirka halvparten satt på spiserommet, da. 

 

Og verneombud Morten Saksgård, han var blant de som satt på inne spiserommet, (og altså var med 

då dette personalmøtet), mener jeg å huske). 

 

Når det gjaldt jakten på ting, som butikken kunne bli bedre på, da. 

 

For jeg spurte da disse medarbeiderne, om kundeservice, var noe, som Rimi Langhus, var dårlige 

på, da. 

 

Og da sa de nei, da. 

 

Og så sa de istedet det, at å ha ryddige hyller, var noe, som Rimi Langhus, kunne bli bedre på, da. 

 

Og så skreiv det på førsteplass, på en sånn liste, da. 

 

Og noe annet, på andre og tredje plass. 

 

Men om dette ble vellykket. 

 

Det vet jeg ikke. 

 

For jeg slutta jo på Rimi Langhus, (for å begynne å studere), ikke så lenge etter det her møtet, da. 

 

Men jeg hang vel denne lappen, opp på kontoret ihvertfall, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og denne måten å ha motivasjons-møter på. 



 

(Altså når det gjaldt det, å få medarbeiderne, til å tenke selv). 

 

Det var noe vi butikksjefene lærte, på butikksjef-kurs, i Rimi, (husker jeg). 

 

(Det må vel ha vært på et av de videregående kursene, for butikksjefer, som jeg var på. 

 

Som Jon Bekkevoll arrangerte, høsten 2001. 

 

Noe sånt). 

 

For på et av de kursene, så ble vi butikksjefene, lært til, å få medarbeiderne, til å tenke selv, da. 

 

Altså, vi butikksjefene, vi ble lært opp til, å la medarbeidere selv finne grunner, til å gjøre ting, sånn 

som Rimi ville, da. 

 

Man kan si det sånn, da. 

 

At hvis Rimi ville det, at vi skulle bli bedre, til å rydde hyller. 

 

Så skulle vi butikksjefene liksom få medarbeiderne, til å finne ut hvorfor, dette med å rydde hyller, 

var viktig, da. 

 

Men det fantes ingen fasitsvar, var. 

 

Dette kan vel kanskje for en slags form for hjernevasking, (eller noe lignende). 

 

(Som vi butikksjefene lærte om, på det nevnte kurset, på ICA sitt hovedkontor, da). 

 

For å prøve å forklare mer. 

 

Så fungerte denne 'hjernevaskingen' sånn. 

 

At hvis man som butikksjef syntes, at brødavdelinga ofte så fæl ut. 

 

Så ble vi butikksjefene lært opp, (av Rimi), til å da si noe sånt, (på et personalmøte), som at: 

 

'I noen butikker så har de alltid ryddig brødavdeling. 

 

Hvorfor tror dere at de har det sånn?'. 

 

Og da, så var disse nevnte butikkene, noe som man bare skulle ta ut av luften liksom, da. 

 

(Sånn som jeg forstod det, ihvertfall). 

 

Og så ville medarbeiderne si ting, som at: 'Fordi at kundene skal finne sitt favorittbrød'. 

 

Og så måtte butikksjefen si: 'Flere forslag?'. 

 

Og så måtte butikksjefen skrive opp alle disse grunnene, da. 

 

Men det er ingen fasitsvar, da. 



 

For dette er jo bare en metode, for å liksom programmere medarbeiderne, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Og disse fantastiske butikkene, som det er snakk om. 

 

(Som man liksom skal sammenligne sin egen butikk med, da). 

 

Det er egentlig ikke noen faktiske butikker, som butikksjefen for eksempel har lært om, på Rimi sitt 

hovedkontor, da. 

 

(Ikke som regel, ihvertfall). 

 

Nei, dette er liksom bare et eksempel, som butikksjefen finner på, da. 

 

(Sånn som jeg har forstått det, ihvertfall). 

 

Og det er for eksempel ikke noe forskning, (eller noe lignende), som har foregått, (når man spørr 

sånn her), rundt hva det riktige svaret er, da. 

 

(Ihverfall ikke som regel. 

 

Sånn som jeg har skjønt det, ihvertfall). 

 

Og det finnes liksom ikke noe fasitsvar, da. 

 

(Som nevnt ovenfor). 

 

Så da må butikksjefen si noe sånt som, at: 'Det finnes mange riktige svar her'. 

 

Og så si: 'Ja', hver gang noen sier et forslag, da. 

 

Og så skrive opp disse svarene, på en tavle, da. 

 

Sånne kurs, det har sikkert mange vært på. 

 

Men dette er altså ikke en veldig klok person, som vet mye om andre butikker, (som har sånne her 

kurs). 

 

(Ikke nødvendigvis, ihvertfall). 

 

Nei, dette er nok ofte bare en mellomleder, som har lært det, (på hovedkontoret sitt antagelig), å 

liksom prøve å få medarbeiderne, til å tenke selv, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg sier ikke at det er noe galt, i å ha sånne her kurs eller møter. 

 

Jeg vil ikke si noe om, hva som er riktig, her. 

 

For jeg er ikke akkurat noe ekspert, på sånne her ting, (må jeg innrømme). 



 

Men jeg husker at jeg syntes at det var artig, å lære, å liksom få folk, til å tenke selv, da. 

 

For jeg hadde noen ganger litt problemer, som leder, i Rimi. 

 

Når det gjaldt å få medarbeiderne, til å se ting i butikken, på samme måte, som jeg selv så dem, da. 

 

Så i Rimi, (rundt 2001), så lærte altså mange av butikksjefene, (inkludert meg), et nyttig 

lederverktøy, da. 

 

For å prøve å få med seg alle de som jobba, (i en butikk), til å drive butikken, i den samme 

retningen liksom, da. 

 

Og jeg husker at jeg var begeistret, over å ha lært, et nytt ledelsesverktøy, da. 

 

(Etter å ha jobbet i kassa og med å stable varer og sånn, de første årene mine, i Rimi. 

 

Og etter det igjen, så hadde jeg jo en rimelig treig lederkarriære). 

 

Så jeg husker at jeg 'babla' med søstera mi Pia. da. 

 

En julaften, (var det vel). 

 

Om dette nye lederverktøyet, som jeg hadde lært, i Rimi, da. 

 

Dette kan muligens ha vært den julaftenen, som søstera mi og jeg, røyka hasj, (etter at Pia plutselig 

fant fram en klump med hasj, (ut på kvelden), som hu lagde en joint av), da. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 191: Mer fra tiden jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

Jeg jobba jo som butikkleder, i Rimi, fra 1994 til 2004. 

 

Altså i ti år, da. 

 



Og en viktig del av jobben, det var å bekjempe svinn, da. 

 

Svinnet burde ikke være på mer enn en prosent av omsetningen. 

 

For hvis svinnet var noe særlig høyere, så var det ikke så enkelt, å få butikken, til å gå med 

overskudd, da. 

 

(Selv om det vel kunne hende. 

 

Det var ikke umulig å få butikken til å gå med overskudd, selv om man hadde to prosent svinn, (for 

eksempel). 

 

Men da burde ting som utgifter til lønninger og reparasjoner og så videre, ligge lavt, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Selv om det også var disse hemmelige rabattene, som for eksempel butikksjef Kristian Kvehaugen, 

på Rimi Bjørndal, nevnte, (på den tida, som jeg jobba som assisterende butikksjef, på Rimi 

Bjørndal, fra våren 1996 til høsten 1998), da. 

 

Så egentlig, så var budsjett-møtene, (i Rimi), mellom butikksjefene og distriktsjefen, som noe 

tullball, (mer eller mindre, ihvertfall). 

 

For Rimi, de fikk jo rabatter, fra leverandørene, siden det var et så stort firma. 

 

Men disse rabattene, de ble holdt skjult, for butikksjefene, da. 

 

Så da ble det vel kanskje litt vanskelig, (må man vel si), å ta disse budsjett-møtene helt på alvor, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Broren min Axel, han gikk jo på kokkeskole, på den tida, som jeg flytta, til St. Hanshaugen. 

 

(Og han hjalp meg jo til og med med flyttinga. 

 

Som jeg har skrevet om, i et av de første kapitlene, av denne boken). 

 

Og etterhvert, (når det begynte å nærme seg årtusenskiftet, må det vel ha vært), så begynte jo Axel, 

å jobbe som kokk, på restauranten Oskar Braaten, på Torshov. 

 

Under sin danske sjef, (som han også delte leilighet med, de føste årene, etter at han flytta 

hjemmefra, var det vel), Peter Mejlhus, (som var restaurantsjef), da. 

 

Og som kokk, på restauranten Oskar Braaten. 

 

Så hadde Axel ansvaret for regnskapet, for kjøkkenet, på utestedet, da. 



 

(Fortalte han meg en gang. 

 

Rundt årtusenskiftet, en gang, må det vel ha vært). 

 

Og det som jeg husker best, fra det Axel fortalte. 

 

Det var at han aldri hadde noe svinn. 

 

(Forklarte han, da). 

 

Og dette undret meg litt, husker jeg. 

 

For hvordan kunne dette være mulig, liksom? 

 

Havnet for eksempel alle matrestene oppi en slags ragu-rett, (en type rett, som vi noen ganger fikk 

servert, under førstegangstjenesten, på Terningmoen, husker jeg), som ble solgt som dagens rett? 

 

Med både fiskerester og kjøttrester, (og så videre), oppi gryta? 

 

Hm. 

 

Hva vet jeg. 

 

Dette lurer jeg vel litt på enda, hvis jeg skal være ærlig. 

 

Men nå har jo ikke jeg jobbet noe, i restaurant-bransjen, da. 

 

Jeg har jo bare jobbet, i matbutikker, for det meste. 

 

Så jeg kan ikke si noe om, hva som er vanlig å ha, av svinn, i kroer og sånt, da. 

 

Det har jeg ikke noe særlig kunnskaper om, dessverre. 

 

For å si det sånn. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen ting som jeg kom på nå. 

 

Når det gjaldt Axel. 

 

Det var at en jul, da jeg hadde den svarte Sierra-en min, (mener jeg å huske). 

 

(En bil som jeg jo hadde, fra slutten av 1998 og som jeg avskiltet, like etter at jeg begynte å studere 

igjen, høsten 2002, var det vel). 

 

Så fikk Axel meg, til å kjøre oppom restauranten Oskar Braaten, på Torshov, (husker jeg), på et 



tidspunkt, som denne restauranten, var stengt, vel. 

 

(Så dette kan vel kanskje ha vært om kvelden. 

 

På enten en hverdag eller en søndag. 

 

Noe sånt). 

 

Axel fikk meg til å parkere, like ved restauranten han jobba, (på Torshov), da. 

 

Og så låste han seg inn, i restauranten. 

 

(Mener jeg at det må ha vært, ihvertfall). 

 

Og så henta Axel et kniv-sett, (som bestod av ganske store kjøttkniver og sånn), da. 

 

Som han ville gi i julegave, til søstera vår Pia, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg vet ikke om det ble noe av, at Axel ga dette kniv-settet, i julegave, til Pia. 

 

Men jeg mener ihvertfall å huske, at Axel visste meg et sånt kniv-sett, da. 

 

(Og prata om å gi dette kniv-settet, i julegave, til Pia. 

 

Hvis jeg ikke husker helt feil). 

 

Etter at han fikk meg til å kjøre han opp, til restauranten han jobba på, (på Torshov), da. 

 

En gang, som han var på besøk hos meg, på St. Hanshaugen, (må det vel ha vært). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten også sånn, at Axel sin danske sjef Peter. 

 

Han pleide å gå ut en del, på utestedet Belfry, i Lille Grensen, (husker jeg). 

 

Og en eller to ganger. 

 

Så dro Axel meg med, for å drikke sammen med Peter, på Belfry, da. 

 

(Dette må vel ha vært rundt årtusenskiftet, vil jeg tippe på. 

 

Noe sånt. 

 



Og på en, (eller om det var flere), lørdagskvelder, vel. 

 

Siden jeg jo jobba som butikksjef, på den her tida. 

 

Så var lørdagene omtrent den eneste dagen, som jeg kunne drikke og feste, da. 

 

Siden jeg hadde fri på søndagene, da). 

 

Og Peter, (som vel heter Mejlhus, til etternavn, mener jeg å ha sett, på nettet). 

 

Han husker jeg at stod og spilte biljard, i et rom ganske langt inne, (i kjelleren), på Belfry, da. 

 

(En eller annen lørdagskveld, vel). 

 

Og Peter han hadde også ei dame der, (husker jeg). 

 

Og hu var vel muligens engelsk, (hvis jeg skjønte det riktig). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var ikke bare Axel, som dro meg med, til Belfry. 

 

(Som forresten er en pub, som vel nesten kunne ha vært i England, og hvor mange av stamgjestene 

vel er britiske). 

 

David Hjort, han dro meg også med, til Belfry, en gang. 

 

En sommer, rundt årtusenskiftet, (må det vel ha vært), da hans lillebror, fra Danmark, var på besøk, 

i Norge, (husker jeg). 

 

David Hjort, han gjorde et poeng av det, at damene i kjelleren på Belfry, hadde kikket beundrende, 

på hans unge lillebror, (husker jeg). 

 

Som på den her tida, bare var 15-16 år, (eller noe sånt), vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og grunnen til at jeg husker, hvor gammel som David Hjort sin lillebror var. 

 

Det var fordi, at David Hjort spurte meg, (før lillebroren dro på ferie, til Norge, da). 

 

Om lillebroren hans, kunne få jobbe litt, (med å stable varer og sånn), på Rimi Nylænde, (hvor jeg 



jo jobbet som butikksjef, på den her tida). 

 

Jeg sa at det var greit. 

 

For dette var jo i sommerferien. 

 

Og da ville det vel vært greit, å hatt en ekstra ferie-vikar, (tenkte vel jeg). 

 

Men når det gjaldt medarbeidere. 

 

Så var det forskjell, på om de var over eller under atten år, da. 

 

For de som var over atten år, de måtte også lære å sitte i kassa, da. 

 

Men de som var under atten år, de fikk ikke opplæring, i kassa, da. 

 

Siden at medarbeiderne, måtte være over atten år, for å ha lov til å sitte i kassa, og selge øl, da. 

 

Og at David Hjort sin danske lillebror. 

 

(På 15-16 år). 

 

Jobba noen vakter, med å stable varer, en sommer rundt årtusenskiftet. 

 

Det ble vel bare som noe morsomt, tenkte vel jeg. 

 

Så jeg sa at det var greit, da. 

 

Men da denne 'drengen' dukket opp, i Norge. 

 

Så hørte jeg ikke noe mer, om at denne 'danske dreng', ønsket å jobbe noe, (på Rimi Nylænde), da. 

 

Så hva som egentlig skjedde, siden broren til David Hjort ikke skulle jobbe, på Rimi Nylænde, 

likevel. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det vet vel antagelig David Hjort. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dette med at lillebroren til David Hjort skulle jobbe. 

 

Det ble vel kanskje litt rart. 

 

Siden jeg jo hadde spurt min egen lillebror, (nemlig Axel). 



 

Om han hadde mulighet til å jobbe noe, på Rimi Nylænde, sommeren før, (var det vel). 

 

Men det ville ikke Axel, da. 

 

Siden han ikke hadde lyst til å sitte i kassa, (men bare ønsket å jobbe med å stable varer), da. 

 

(Noe jeg vel muligens har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så jeg turte ikke å ansette Axel, på Rimi Nylænde, da. 

 

Siden han ikke ville sitte i kassa, (enda han var over atten år), da. 

 

(Sommeren 1999, må vel det her ha vært. 

 

Og Axel ble jo født høsten 1978. 

 

Så han var vel 20 år gammel, sommeren 1999, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg forestilte meg vel det, (på den her tida), at Axel muligens ville ta det ille opp. 

 

Hvis David Hjort sin lillebror, hadde fått lov til å jobbe, på Rimi Nylænde. 

 

Og sluppet å sitte i kassa, da. 

 

(Siden han var under atten år. 

 

Og ikke hadde lov, til å sitte, i kassa, da. 

 

Men jeg var ikke sikker på, om Axel kom til å skjønne dette. 

 

Eller om han kanskje ikke ønsket å skjønne det. 

 

At folk som er under atten år, ikke har lov, til å sitte, i kassa). 

 

Men jeg syntes ikke at jeg kunne styre Rimi Nylænde, etter hva Axel syntes, liksom. 

 

For Magne Winnem, han sa jo det, (like etter at han ansatte meg, på Rimi Munkelia, i jule-permen 

min, fra førstegangstjenesten, i 1992). 

 

At i Rimi, så skulle alle liksom kunne jobbe med alt, da. 

 

Så jeg kunne nesten ikke ha en 20-åring, (nemlig Axel), i butikken, som ikke ville sitte i kassa da, 

(syntes jeg). 

 

Selv om det var snakk om broren min, da. 

 

For da hadde jeg nok muligens fått sparken, (av sjefene oppover i systemet, i Rimi), mistenkte jeg. 

 

Noe sånt). 



 

Så jeg sa at det var greit, at David Hjort sin lillebror, jobba litt, med å stable varer, sommeren år 

2000 da, (må det vel ha vært). 

 

Men David Hjort sin lillebror, han dukka altså ikke opp, på Rimi Nylænde, for å jobbe, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Som jeg skrev om ovenfor, så hendte det, noen ganger, at folk som Axel og David Hjort, dro meg 

med, til puben Belfry, (i Lille Grensen), rundt årtusenskiftet. 

 

Men Belfry, det var egentlig 'mitt' utested, da. 

 

(Syntes jeg, ihvertfall). 

 

For jeg holdt jo med Everton. 

 

Og jeg hadde ikke så mye penger, de årene som jeg bodde, i Oslo. 

 

(Før mora mi døde, i 1999, og jeg fikk drøye hundre tusen, etter henne. 

 

Siden hu hadde hatt en slags livsforsikring, da. 

 

Og da kjøpte jeg meg blant annet parabolantenne, husker jeg). 

 

For der jeg bodde, (i Rimi-bygget, på St. Hanshaugen), så var det et litt gammeldags antenneanlegg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så jeg fikk vel bare inn cirka 8-10 TV-kanaler der. 

 

(Noe sånt). 

 

Så før jeg fikk meg parabolantenne, så hadde jeg altså ikke mulighet, til å få inn kanaler, som viste 

engelsk fotball, da. 

 

Så det hendte en gang i blant. 

 

Hvis Everton sine kamper, ble visst, på Sky Channel, (eller Canal+, for eksempel). 

 

(På søndager oftest, vel. 

 

Siden jeg jo hadde fri, fra jobben min, på søndager, da). 

 

At jeg dro til puben Belfry, (og seinere også til Sportsbaren, i Rosenkrantzgata vel, da dette 

utestedet dukket opp, seinere på 90-tallet), da. 



 

For å se på disse TV-sendte Everton-kampene, da. 

 

Jeg husker for eksempel at jeg så en kamp, mellom Everton og Manchester United, på Belfry. 

 

Og det var etter at Everton hadde kjøpt spillere, som Dacourt og Materazzi, og så videre, da. 

 

(Dette var vel muligens en av Walter Smith sine første kamper, som Everton-manager. 

 

Hvis jeg husker det riktig. 

 

Og han hadde brukt cirka 20 millioner pund, (var det vel), på spillere. 

 

Før denne sesongen, da. 

 

Så det var en litt optimistisk stemning, (vil jeg tippe på i hvertfall), blant de som holdt med Everton, 

på den her tiden, da. 

 

Siden Walter Smith liksom drev og bygget opp et nytt og spennende lag, (med en del nye profiler 

da), må man vel si. 

 

Og jeg sjekket på Wikipedia nå. 

 

Og Materazzi, han spilte visst bare i Everton, sesongen 1998/99. 

 

Så denne nevnte Everton-kampen, den var vel antagelig en av de første kampene, i den sesongen, 

som startet høsten 1998, da. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg husker at jeg sa, på #quiz-show, (på irc), etter å ha sett denne nevnte kampen, på Belfry, at 

jeg trodde det, at dette Everton-llaget, (som var et relativt nytt lag, må man vel si, på den her tiden), 

kom til å bli bedre, når de ble litt mer samspilte. 

 

Men da lo #quiz-show-op SirSirSir av meg, (husker jeg). 

 

Og syntes at dette, som jeg hadde sagt, var ustyrtelig morsomt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg hadde kanskje drukket noen halvlitere, mens jeg så på, denne fotballkampen. 

 

Det er mulig. 

 

Og det var kanskje en stund, (før det her), siden jeg hadde sett Everton spille, på TV. 

 

Det var kanskje ikke siden Everton vant FA-cupen, året 1995. 

 

(Mens jeg fortsatt bodde på Ungbo, på Ellingsrudåsen. 

 



En tid som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

For da husker jeg at jeg så Everton-spilleren Daniel Amokachi score to mål, mot Tottenham. 

 

Og at Paul Rideout, (var det vel), scorte vinnermålet, mot Manchester United, i finalen. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så jeg var kanskje litt oppglødd, da. 

 

Over å ha endelig få sett Everton spille, i en TV-kamp, igjen. 

 

For da jeg vokste opp, på 70- og 80-tallet. 

 

Så ble jo de TV-sendte Everton-kampene som oftest visst på NRK. 

 

Som jo er en kanal, som omtrent alle, i Norge, har. 

 

Så jeg savnet det litt, på 90-tallet. 

 

(For å være ærlig). 

 

At NRK, slutta å vise tippekamper, fra den øverste divisjonen, i England, da. 

 

Jeg fikk jo Canal+ etterhvert. 

 

(Etter at jeg fikk de pengene, fra livsforsikringen til mora mi). 

 

Men jeg husker det, at jeg syntes, at det ble noe litt sterilt over å se disse fotballkampene, i digitalt 

format, (hjemme i den ganske lille Rimi-leiligheten min), da. 

 

Og jeg syntes også at fotballkommentatorene, på Canal+, var litt kjedelige, (å høre på), husker jeg. 

 

Hvis ikke det bare var meg, som var mer stressa, rundt årtusenskiftet, enn det jeg hadde vært, på 70- 

og 80-tallet, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 192: Sagene samfunnshus 

 

Det siste butikksjefmøtet, som jeg var på, (må det vel ha vært). 

 

Det var et butikksjefmøte, på Sagene samfunnshus, som jeg var på, våren eller sommeren, år 2002. 

 

Jeg hadde jo vært sykmeldt, i cirka tre måneder, like før dette. 

 

Og det var bestemt, at jeg skulle slutte som butikksjef, (og heller jobbe som låseansvarlig), noen 

dager eller uker, etter dette møtet. 

 

Og dette var fordi, at jeg ble tulla med, på Rimi Kalbakken, av sjefene oppover i systemet, i Rimi. 

 

Så jeg ønsket å komme meg ut av firmaet, da. 

 

Siden de vanlige spillereglene, i arbeidslivet, ikke ble fulgt i Rimi, da. 

 

Virket det som for meg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde ikke vært på butikksjefseminaret, på Storefjell, høsten før dette møtet. 

 

Og det var fordi, at det hadde skjært seg, mellom meg, og driftsdirektør Rune Hestenes og 

regionsjef Steinar Ohr. 

 

Da disse var innom Rimi Kalbakken, like før 17. mai, i 2001. 

 

Og jeg klagde til de, på at det hadde vært så mye tull, i forbindelse med den Rimi Kalbakken-

jobben. 

 

Og Rune Hestenes sa bare at jeg måtte være fornøyd, siden jeg skulle begynne i ny jobb, som 

butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Men jeg hadde jo liksom fått karriæren min i Rimi ødelagt, mente jeg. 

 

Og jeg hadde blitt mobbet og tullet med, i flere måneder, på Rimi Kalbakken. 

 

Og jeg mista tilliten, til Rimi, da. 

 

Så jeg ville ikke fortsette i Rimi, hvis det ikke ble foretatt en 'oppvask', da. 

 

Og det ble det ikke. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall. 

 



For jeg fant ikke ut hvem som tulla med meg). 

 

Så jeg ville ut av Rimi, da. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Men dette ble bare feid under teppet, da. 

 

Så jeg syntes det ble som noe tøys, (må jeg vel si), å jobbe, i Rimi, etter det her, da. 

 

Og det at jeg ikke ble med, på butikksjefseminaret, på Storefjell, høsten 2001. 

 

Det var en måte for meg, å markere misnøyen min på, da. 

 

Når det gjaldt det som hadde skjedd, av tulling med meg, (må jeg vel kalle det), på Rimi Kalbakken. 

 

Så det ble en rar situasjon da, for meg, (i Rimi). 

 

For jeg hadde jo omtrent ikke var borte fra jobben, en eneste dag, de første årene, som jeg jobbet, i 

Rimi. 

 

(Unntatt da jeg opererte kneet. 

 

Men det ble jo noe annet, å operere kneet, på grunn av en idretts-skade, syntes jeg. 

 

Enn at jeg sykmeldte meg, fordi at jeg var utbrent, da). 

 

Så jeg syntes det ble som noe rart og flaut, over disse siste tre månedene, som jeg jobba, som 

butikksjef, i Rimi, da. 

 

Så derfor, så kom jeg meg ikke opp av senga, den dagen, som dette butikksjefmøtet skulle være, på 

Sagene samfunnshus, (husker jeg). 

 

Det ble for mye for meg, rett og slett, (må jeg si). 

 

Men så ringte pluteselig distriktsjef Anne-Katrine Skodvin meg, på mobilen. 

 

Og da klarte jeg å mobilisere nok viljestyrke, til å komme meg opp av senga da, og dra på det her 

butikksjefmøtet, da. 

 

Så jeg dukka jo opp der, et par timer for seint, (eller noe sånt), da. 

 

Og jeg parkerte Sierra-en min, 'borti der', (ved Sagene samfunnshus et sted da), husker jeg. 

 

Også gikk jeg, forbi en videregående skole, (hvis det ikke var en ungdomsskole da), husker jeg. 

 

På veien til Sagene samfunnshus, da. 

 

Og da jeg kom dit. 

 

Så måtte jeg gå inn i Sagene samfunnshus der, da. 

 



Og der satt det vel drøye hundre butikksjefer, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og alle skjønte vel det, at jeg kom for seint, (tror jeg). 

 

Så dette ble som noe rart, da. 

 

(Må jeg vel si). 

 

Og jeg satt meg ned, på den eneste plassen som var ledig. 

 

Og det var ved distriktsjefene der, bakerst i salen, vel. 

 

Og det var vel regionsjef Jon Bekkevoll sin stol, (tror jeg). 

 

For han stod vel og prata, på scenen, da jeg dukka opp der, (tror jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Og han hadde vel da forresten begynt som regionsjef, i Oslo Vest, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Noe sånt. 

 

Så dette var ikke bare for butikksjefene i Oslo Øst, da. 

 

Det møtet var nok for butikksjene i både Oslo Øst og Vest, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Jon Bekkevoll, (eller hvem det var igjen), var ferdig, med å snakke, på scenen, (må det vel ha 

vært). 

 

Så fikk jeg beskjed om, at jeg måtte sette meg, borte ved et bord, hvor jeg ikke kjente noen folk, 

vel. 

 

(Ved siden av en eller annen butikksjefdame, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det som ble sagt først, av det jeg fikk med meg, i Sagene samfunnshus, der. 

 



Det var at Rimi sin logo, skulle endres. 

 

Den blå stjerna, i Rimi-logoen, skulle endres, sånn at den skulle få seks takker, istedet for fem. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Det er mulig at det ble spurt, om grunnen, til dette. 

 

Men det ble ikke forklart. 

 

Det var muligens noen av sjefene ved hovedkontoret, som sa: 'Jo, fordi', eller noe sånt. 

 

Men ikke noe mer, da. 

 

Så dette var et tilfelle, av at noen sa 'A', men ikke 'B', må man vel si. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg satt ved dette bordet, sammen med blant annet den nevnte butikksjef-dama. 

 

Så kom Anne Neteland sin ambulerende. 

 

Nemlig Idar, (eller om han het Ingar). 

 

(Noe sånt). 

 

Og sparka til stolen, som jeg satt på, (husker jeg). 

 

Dette lurte jeg på om skulle være noe slags trussel. 

 

Hvem vet. 

 

Han sa ihvertfall ikke unnskyld. 

 

Så det var klart for meg, at dette, var noe han gjorde, for å skremme, (eller noe sånt), da. 

 

Så dette var som noe usivilisert da, (vil jeg si) 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg satt ved det bordet, (der hvor hu nevnte butikksjefdama satt). 

 



Så fikk vi lære om det kurset, som jeg holdt, på Rimi Langhus. 

 

(Det som jeg skrev om, i et av de foregående kapitlene. 

 

Da assistent Sølvi Berger bare hadde sittet inne på røykerommet, sammen med en hel klikk, under 

hele møtet). 

 

Vi fikk lære om hvordan vi skulle avholde dette møtet, da. 

 

Det ble vel ganske detaljert forklart, hvordan vi skulle presentere dette, (mener jeg å huske). 

 

Og dette møtet som vi butikksjefene skulle holde, i hver vår butikk. 

 

Det gikk ut på, å la medarbeiderne finne tre ting i butikken, som butikken kunne bli bedre på, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I pausen, på dette kurset, så gikk mange av butikksjefene ut, (husker jeg). 

 

For å enten ta seg en røyk, eller få seg litt frisk luft, (husker jeg). 

 

Og jeg ble sittende ved siden av min tidligere assistent-kollega, på Rimi Bjørndal, Irene Ottesen, 

(som på den her tida, jobba som butikksjef, på nettopp Rimi Bjørndal). 

 

Og på den andre sida av meg, så satt det en pakistaner, som jeg ikke visste hvem var. 

 

Og det var en som var butikksjef, på Rimi Kolbotn, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og jeg hadde på meg en lys blå skjorte, som jeg hadde kjøpt en del år før det her, på Marlboro 

klesbutikken, på Aker Brygge, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde vel på meg chinos, (tror jeg), og ikke olabukser, da. 

 

Så han pakistaneren, han trodde at jeg jobba på hovedkontoret, (husker jeg). 

 

Muligens fordi at jeg kledde meg ganske ordentlig, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

For han pakistaneren, han sa det, at han hadde lyst til å jobbe på hovedkontoret, sånn som meg, 

(husker jeg). 

 

Så han trodde kanskje at jeg var distriktssjef, (eller noe da), siden jeg kom for seint, på det her 

møtet. 

 

Hva vet jeg. 

 

Men jeg skulle jo slutte, som butikksjef, i Rimi. 



 

Så jeg holdt mest kjeft, da. 

 

Og det som skjedde, (som ble som noe litt rart, må jeg vel si). 

 

Det var at butikksjef Irene Ottesen og han pakistaneren. 

 

De ble sittende, på hver sin side av meg, (utafor Sagene samfunnshus der da), og prate til hverandre, 

da. 

 

Så det ble jo som at de lot som at jeg ikke var der, liksom. 

 

Og det ble som noe rart, husker jeg, at jeg syntes. 

 

Jeg burde kanskje ha flytta meg. 

 

Men etterhvert så ble jo alle stedene man kunne sitte på der opptatt. 

 

Og da ville jeg vel kanskje ha vært uhøflig, ovenfor butikksjef Irene Ottesen, (fra Rimi Bjørndal). 

 

Så jeg ble sittende, selv om jeg syntes at det ble rart, at disse butikksjefene, liksom prata rett 

gjennom meg, da. 

 

Men jeg syntes nok det var litt greit, å bli ignorert og. 

 

Etter at det hadde vært så mye rart, etter at de problemene på Rimi Kalbakken, hadde hendt. 

 

For jeg hadde ikke regna med, at jeg skulle bli ignorert liksom, da jeg dukka opp, en time eller to 

for seint, på Sagene samfunnshus, der. 

 

Det var heller motsatt, (vil jeg si). 

 

Jeg hadde vel regna med at folk ville prate om meg. 

 

Siden jeg hadde kjefta på driftsdirektør Rune Hestenes, da han var innom, på Rimi Kalbakken, cirka 

et år før det her. 

 

Siden jeg liksom hadde skulka, butikksjef-seminaret, på Storefjell, cirka et halvt år før det her. 

 

Siden jeg hadde vært sykmeldt, i flere måneder, grunnet utbrenthet. 

 

Siden jeg skulle slutte, som butikksjef, (for å begynne å studere igjen). 

 

Og siden jeg hadde kommet for seint, til dette møtet, da. 

 

Så da ble jeg overrasket, over å bli ignorert, liksom. 

 

For jeg hadde heller regna med, at jeg ville oppmerksomhet, kanskje. 

 

(På grunn av alle disse nevnte problemene, da). 

 

Og derfor, så hadde jeg ikke så lyst til å dra på dette møtet, da. 



 

Og hadde blitt liggende i senga, fram til hu distriktsjef Anne-Katrine Skovdin ringte, da. 

 

Skjorta jeg hadde på meg, på dette møtet. 

 

Det var forresten en jeg hadde hatt i flere år allerede, på den her tida. 

 

Så jeg hadde et problem, i Oslo, med at jeg ikke klarte å finne noen klær, som jeg syntes at passa, å 

gå i, på møter og sånn, da. 

 

(Og som også passet, med mitt budsjett, da). 

 

Og jeg syntes ikke at en lyseblå skjorte, var så kul, liksom. 

 

Og jeg ble vel baksnakka, av butikksjef Kenneth, (var det vel). 

 

(Han som var butikksjef, på Rimi Kalbakken, før meg). 

 

På et butikksjefmøte, på Oslo Plaza, i år 2000, (var det vel). 

 

(Det møtet, hvor Rimi-Hagen holdt den talen, om hu butikksjef Kjersti Sørhagen, eller noe, som 

hadde måttet slutte, som butikksjef, eller noe sånt. 

 

Og hvor Synøve Svabø underholdt, vel. 

 

Og også en kjent imitator underholdt, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Siden jeg ikke hatt noe fine klær da, (mente de). 

 

Men jeg sleit, i Norge, med å finne klær, som passet, på møter og sånn, da. 

 

For jeg kunne vel ikke gå med den samme skjorta, på alle møtene, tenkte jeg vel. 

 

Så jeg prøvde å variere litt, da. 

 

Og da var det kanskje noen som ikke likte en av mine skjortet, tennisskjorter eller gensere, da. 

 

Men da må de si fra om kleskode, mener jeg. 

 

Hvis det er noen spesiell kleskode. 

 

Men tror jeg ikke at ble gjort, da. 

 

Og jeg ble også hivd rett inn på et butikksjef-seminar, på Storefjell, en uke, (eller noe), etter at jeg 

ble butikksjef. 

 

Så jeg fikk liksom ikke noe tid på meg, til å bygge opp garderoben min. 

 

Fra en assisterende butikksjef-garderobe. 

 



Og til en butikksjef-garderobe, da. 

 

Så derfor hadde jeg ikke noe lyst, til å bli med på butikksjef-seminar, på Storefjell, høsten 1998. 

 

Men jeg ble mast på da, av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin og 'Audi-Monika', om å bli med dit. 

 

Så den første tida mi, som butikksjef. 

 

Den var preget av stress, (husker jeg). 

 

Siden jeg måtte fly i klesforretninger, og prøve å finne meg ny dress og en jakke som jeg kunne 

bruke, på fjellet, (hvor jeg aldri pleide å være ellers), da. 

 

Så det var nesten aom at dette var planlagt, fra distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

At jeg skulle få sjokk, den første uka mi, som butikksjef. 

 

Siden jeg ble ble butikksjef, akkurat den uka, som Storefjell-seminaret var. 

 

Så dette var som en veldig stressende tid, husker jeg. 

 

Her var det ingen myk overgang, fra assisterende butikksjef, til butikksjef. 

 

Her ble jeg bare hivd rett inn på et tredagers butikksjef-seminar, (som jeg ikke hadde vært på før), 

den første uka mi, som butikksjef, husker jeg. 

 

Og etter dette, så fikk jeg liksom ikke bygget opp en ordentlig butikksjef-garderobe. 

 

For jeg var jo mye ute på byen og, (på den her tida). 

 

Og jeg hadde jo ikke noen klær igjen, fra tida mi som japp liksom, mens jeg studerte, fra NHI. 

 

Så det ble noe litt kaotisk, over dette, med å finne riktige klær, til de forskjellige butikksjefmøtene 

da, (husker jeg). 

 

Og Rimi hadde altså et slags 'bygdedyr'. 

 

Representert ved butikksjef Kenneth & Co. 

 

Som prata dritt om deg, hvis de ikke likte klærna dine, da. 

 

Så dette at jeg måtte dra på butikksjef-seminar, den første uka mi, som butikksjef. 

 

Uten å ha fått noe særlig tid, til å gradvis bygge opp en 'butikksjef-garderobe', liksom. 

 

Det ble som noe stress og som noe herk for meg da, (husker jeg). 

 

Så dette 'Rimi-bygdedyret', det var nok det som gjorde, at jeg ikke kom meg opp av senga, for å dra, 

på det her butikksjef-møtet. 

 

Mens det var problemene på Rimi Kalbakken, som gjorde det, at jeg ikke dro på Storefjell-

seminaret, høsten 2001. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og noe annet rart, som skjedde, mens jeg satt ute, under den pausen, på det butikksjefmøtet, på 

Sagene samfunnshus. 

 

Det var at en eller annen kar. 

 

(Antagelig en butikksjef, da). 

 

Han kom bort til meg, og forklarte det. 

 

At den og den sikkerhets-karen, som gikk rundt med en mobiltelefon, med handsfree, (eller noe 

sånt), vel. 

 

Det var en som hadde jobbet, for kong Olav, som sikkerhets-ansvarlig, (eller noe sånt), da. 

 

(Ble det sagt, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter dette møtet, så klarte jeg ikke å få låst bagasjerommet, på Ford Sierra-en min lenger, 

(husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg lurte litt på, om han sikkerhetssjefen, til kong Olav. 

 

Hadde vært bak i bilen min, for å se, om jeg hadde AG3-en min, fra Heimvernet, der. 

 

For å skyte alle 'dummingene' i Rimi, liksom. 

 

(Siden det hadde vært så mye problemer, på Rimi Kalbakken, osv. 

 

Og siden jeg måtte slutte i firmaet, da). 

 

Men det tørr jeg ikke å si sikkert. 

 

Men etterhvert, så ble det så mye problemer, med den bilen. 

 

Den bilen, den var som et stort pengesluk, (må jeg vel si), så godt som hele den tiden, som jeg eide 

den. 

 

(Siden det var ofte innbrudd og deler som gikk i stykker, på den). 



 

Så det at jeg begynte å studere. 

 

Det kunne jeg bruke som en unnskyldning, liksom. 

 

Til å kvitte meg, med denne 'pengesluk-bilen', da. 

 

Som jeg vel vanskelig ville hatt råd til å hatt uansett, som student. 

 

Da måtte jeg nok ha levd på utelukkende nudler omtrent, for å hatt råd til det. 

 

Og jeg var litt deprimert, på den her tiden. 

 

Så jeg ville trøstespise litt, med god mat, som pizza og iskrem osv., da. 

 

Så det var ikke aktuelt for meg, å fortsette å kjøre med den bilen, som student. 

 

For den bilen, den hadde jeg brukt nok penger på da, for å si det sånn. 

 

Og det var liksom 'alltid' noe feil med den. 

 

Så den bilen, den var veldig dyr i drift, da. 

 

Og en student, som bor for seg selv. 

 

Han vil vel ikke ha, en bil, som er dyr i drift. 

 

Det blir som noe lunefult liksom, over det, å eie, en sånn bil. 

 

Plutselig så skal du på jobb. 

 

Og så starter ikke bilen. 

 

Eller det har vært innbrudd i den. 

 

Og nesten hver måned. 

 

(For å overdrive litt, men likevel). 

 

Så var det noe sånt, da. 

 

Og da blir det vanskelig, å ha en sånn bil, (syntes jeg). 

 

Å parkere en bil utendørs i Oslo sentrum. 

 

Da må du nesten holde med Vålerenga, tror jeg. 

 

For de kriminelle, de gjør visst ikke innbrudd, i biler, som hadde Vålerenga-klistremerke, på 

bakruta. 

 

Stod det vel i Aftenposten, en gang, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 



Noe sånt. 

 

Og jeg var ikke med i Klanen, (eller noe sånt). 

 

Så jeg syntes at det ville blitt som noe dumt, å hatt et sånt klistremerke, i bakruta, på bilen. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg nesten kjøpte et Vålerenga-klistremerke liksom. 

 

For å klistre på innsida, av en av rutene, i bilen min, da. 

 

Det ble som noe litt for harry for meg, (husker jeg). 

 

Så det fikk jeg meg ikke til å gjøre, da. 

 

Selv om det stod i avisa, at folk som hadde Vålerenga-klistremerke, på bilen sin, hadde mindre 

trøbbel, med innbrudd, (i bilen), osv. 

 

Det ble som noe dumt for meg, å gjøre noe sånt. 

 

Så å ha bil stående parkert utendørs, i en av bydelen, i Indre Oslo by. 

 

Det kan jeg ikke anbefale, (for å være ærlig). 

 

For det er en del kriminelle, som flyr rundt, i Oslo, om nettene, da. 

 

Og bryter seg inn i folks biler. 

 

Jeg så faktisk en 'gubbe' en gang. 

 

(En kar i 50-60-åra, vel). 

 

Som stirret inn i bilen min. 

 

(Med et nysgjerrig ansiktsuttrykk). 

 

Akkurat da jeg gikk mot den. 

 

Og som så fikk sjokk omtrent, da han skjønte det, at det var min bil, da. 

 

Men jeg gjorde ikke noe, da. 

 

Hva kan man gjøre, liksom. 

 

Så hvis man har bil, og bor i de indre bydelene, i Oslo. 

 

Så vil jeg anbefale det, å ha innendørs pakering, da. 

 

(Hvis man har mulighet, til å få tak i det). 

 

Det koster nok litt mer, enn å parkere utendørs. 

 

Men man sparer seg for mye stry, da. 



 

Men grunnen til at jeg ikke ringte Rimi. 

 

Og prøvde å få den nye koden, til parkeringsplassene, i kjelleren der. 

 

(På tross av at det var mye innbrudd, i bilen min, da jeg parkerte, på de parkeringsplassene, som 

dukket opp der, etter at Waldemar Thranes gate 3, ble revet). 

 

Det var fordi, at hu som var ansvarlig, for parkeringsplassene, i Rimi. 

 

Hu hadde jo begynte å 'bable' om, at 'Stein Erik' hadde lovet to gutter, at det skulle få parkere der 

gratis. 

 

Og å høre på det, at Rimi-Hagen hadde to unge gutte-venner, som fikk gratis parkeringsplass, av 

han. 

 

Det ble som noe flaut, for meg da, (husker jeg). 

 

Så det var ikke sånn, at jeg ringte hu dama noe mer, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Nei, da parkerte jeg heller utendørs. 

 

Selv om jeg hadde mye problemer, med innbrudd, i bilen, da. 

 

Men jeg kunne nesten ikke ringe igjen, om parkeringsplassene, i kjelleren, på Rimi-bygget da, 

(syntes jeg). 

 

Etter den flaue samtalen, (som jeg vel har skrevet om tidligere i denne boken), med hu som var 

ansvarlig, for parkeringsplassene, i Rimi-bygget, på St. Hanshaugen. 

 

Høsten, (eller like før jul), i 1998, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 193: Mer om Gry fra Rimi Bjørndal 

 



På den tida som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så sa butikksjefen der, Kristian Kvehaugen, en gang til meg det, at ei ny blondinne, som han hadde 

ansatt, ved navn Gry. 

 

(Som hadde en frisyre som ble kalt Grorud-palme, vel). 

 

Om henne, så sa butikksjef Kvehaugen det, at: 'Ho har jeg ansatt for deg'. 

 

(Noe sånt). 

 

Hva nå butikksjef Kristian Kvehaugen mente med det her. 

 

Jeg regna med at det bare var en spøk. 

 

Men butikksjef Kristian Kvehaugen, han var en sur døl, (må man vel si), fra Gudbrandsdalen, (eller 

om det var Hallingdalen), da. 

 

Så det var ikke sånn, at det var så lett å spørre han, om hva han mente, liksom. 

 

Eller, dette var vel bare noe, som han butikksjef Kristian Kvehaugen sa, sånn i forbifarten, liksom. 

 

Så hva den her pratinga hans egentlig skulle bety, det fant jeg vel aldri ut av, (hvis jeg skal være 

ærlig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Gry. 

 

(Som var fra Mortensrud-distriktet, vel. 

 

Et område som liksom var naboområdet, til Bjørndal, da). 

 

Hu lukta en gang oppkast, husker jeg. 

 

Og hu tygde ofte tyggegummi, (husker jeg). 

 

Og hu gikk mye på do, og spøy, (mener jeg å huske at jeg mistenkte, ihvertfall). 

 

En gang, så hadde hu Gry spurt om å få låne nøklene mine, (noe som de som jobba tidligvakt, ofte 

pleide å spørre om, når de skulle hjem, av en eller annen grunn, som jeg ikke husker lenger nå). 

 

Og da, så hadde min assistent-kollega Irene Ottesen, funnet nøklene mine i vasken, på dame-doen. 

 

(Etter at hu Gry hadde dratt hjem, da. 

 



Uten å gi tilbake nøklene mine til meg). 

 

Så hu Gry, hu hadde nok da glemt igjen nøkla mine i vasken, mens hu spøy i do. 

 

(Kunne det virke som, ihvertfall). 

 

Så hu Gry, hu hadde nok anoreksia, vil jeg tippe på. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Gry, hu hadde litt sånn bimbo-image, da. 

 

Må man vel si. 

 

Hu var alltid solarium-brun, vel. 

 

Og hu var et stykke opp i 20-årene, vel. 

 

Og hu var høy og slank da, (må man vel si). 

 

Og hu prøvde liksom å være sexy da, (tror jeg). 

 

Men det at hu hadde anoreksia, det var et stort turn-off, for meg, ihvertall. 

 

Så jeg likte mange andre damer, som jobba der, bedre enn hu Gry, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men hu Gry, hu jobba så godt som bare tidligvakter, da. 

 

Ofte sammen med Toro, (også kjent som DJ Toro). 

 

Så jeg jobba ikke så ofte sammen med hu Gry, (må jeg innrømme). 

 

Selv om jeg pleide å slå inn oppgjøret hennes, på data-en, da. 

 

Siden jeg jo pleide å være leder, for seinvaktene. 

 

Så da Gry og Toro, skulle hjem, sånn i 16-17-tida. 

 

Så måtte jeg først sjekke det, på PC-en, at kassene deres stemte, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Gry, ha sa det meg det en gang, (husker jeg). 

 

(Rett etter at jeg hadde kommet tilbake, fra sommerferie, i Ayia Napa, sommeren 1998, vel). 

 

At jeg sikkert hadde prøvd en sånn hangglider, som hang bak en båt, nede i Syden. 

 

Men det hadde jeg ikke, skal jeg være ærlig. 

 

Noe sånt hadde jeg ikke sett hverken i Ayia Napa, (hvor jeg var, sommeren 1998), eller på Thassos, 

(i Hellas), hvor jeg var, sommeren før det igjen. 

 

Så da visste jeg ikke hva jeg skulle si, (husker jeg). 

 

Men jeg forestilte meg at hu Gry, (som jeg kanskje kan kalle 'Bimbo-Gry', siden jeg jo kjenner flere 

ved det navnet), hadde vært på mange ferier, i Syden, og liksom prøvd det meste, der nede, da. 

 

Jeg selv hadde jo for det meste, dratt på språkreiser og ferier, til Sør-England, om sommerne, som 

tenåring. 

 

Så jeg skjønte at jeg ikke var like ekspert liksom, på Syden, som Bimbo-Gry var, da. 

 

Men jeg tenkte vel det, at når jeg hadde en jobb, som butikkleder. 

 

Så kunne jeg vel gjøre noe så typisk norsk, som å dra til Syden, om sommeren. 

 

Og virkelig få litt sol på kroppen, og for å liksom komme meg bort litt, da. 

 

Istedet for å ligge i halvskygge liksom, i Frognerparken, da. 

 

For det ble litt flaut noen ganger, husker jeg. 

 

Arne Thomassen så stygt på meg, på T-banen en gang, husker jeg, da jeg skulle ned i 

Frognerparken, i en sommerferie, mens jeg bodde, på Ungbo. 

 

For da tok jeg T-banen fra Ellingsrudåsen, og Arne Thomassen gikk på T-banen, på Furuset, da. 

 

Og da likte ikke Arne Thomassen det, at jeg satt i shorts, på T-banen, virka det som for meg. 

 

Det var visst ikke 'kosher', virka det litt som, for meg. 

 

Så for å få sol på kroppen, uten å få stygge blikk på meg, så måtte jeg dra til Syden, virka det som. 

 

Det ble litt kjedelig, å bare dra bort til Frognerparken, husker jeg at jeg syntes. 

 

Magne Winnem dreiv jo å trilla rundt på dattera si, ved Frognerparken, husker jeg. 

 



Og jeg fikk jo feriepenger. 

 

Så det var ikke som den sommeren jeg sparte til å ta lappen. 

 

(Nemlig sommeren 1995). 

 

Og det skar seg litt, mellom den faste vertsfamilien min, i Brighton, (Hudson-familien), og meg, 

sommeren 1990. 

 

Så det var ikke aktuelt, å dra dit heller, liksom. 

 

Og hvis jeg dro til et annet sted, i England, så ville kanskje de blitt fornærmet. 

 

Det er mulig. 

 

Og jeg hadde jo vært i Danmark, sommeren 1996. 

 

Men der var det nesten bare tenåringer, husker jeg. 

 

Så for å møte noen single, på min egen alder, så måtte jeg nok dra til Syden da, i sommerferien. 

 

Tenkte jeg vel. 

 

Det var vel det voksne folk gjorde, i sommerferien, tenkte vel jeg. 

 

Å dra til Syden, altså. 

 

Det var det mora mi og Arne Thomassen pleide å gjøre, på 70-tallet ihvertfall, husker jeg. 

 

(Når de hadde råd, da). 

 

Da dro de til Mallorca og lot Pia og meg, være hos våre besteforeldre, da. 

 

Men å dra til det samme stedet som mora mi. 

 

Det hadde vel blitt litt rart. 

 

Og jeg hadde ikke så mye penger, å bruke på sommerferie, heller. 

 

Så jeg fulgte Magne Winnem sitt råd. 

 

Og kjøpte restreiser, til Syden, sommeren 1997 og 1998, da. 

 

Men dette var de eneste sommerne, som jeg dro til Syden. 

 

Mens jeg bodde i Oslo. 

 

De andre årene, så dro jeg enten til England eller til Sverige eller Danmark. 

 

Eller jeg ble hjemme i Oslo, da. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg var som Kongen av Ayia Napa, liksom. 



 

Neida, i Ayia Napa, så dro jeg bare en sommer. 

 

Og det var tilfeldig at jeg havna der. 

 

For jeg bestilte jo bare en restplass. 

 

Og da kan man havne hvor som helst i Syden, liksom. 

 

Og dette var jo sommeren jeg fylte 28. 

 

Og i Ayia Napa, så mener jeg at jeg overhørte det, at ei svensk blondinne, sa til noen andre 

svensker, at hu ikke likte det, at folk som var nesten i 30-åra, dro til Ayia Napa, da. 

 

For det var visst bare for tenåringer, (eller noe sånt), da. 

 

Men det er vel litt rart, må man vel si. 

 

Enten så er man voksen og kan dra hvor man vil på ferie. 

 

Ellers så er man ikke voksen, og burde kanskje feriere sammen med far og mor, da. 

 

Noe sånt. 

 

Mens samfunnsfag er kanskje forvirrende for noen. 

 

Det er mulig. 

 

Men det kan altså være vanskelig å få det riktig, som singel mann, når det gjelder å dra på ferie, da. 

 

For sure f*tter, er det visst overalt. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Bimbo-Gry, hu hadde litt rykte på seg, for å være dum, (tror jeg), på Rimi Bjørndal. 

 

Noen hadde vel sagt til meg det, at hu ikke klarte å lære ting, (eller noe). 

 

Uansett hva det kom av. 

 

Så husker jeg det, at det ble til, at jeg lærte henne tippinga, (husker jeg). 

 

(Etter at jeg selv hadde måttet lære tippinga, da jeg var selv var ny der, noen måneder før, da). 

 

Og da, så merka jeg det, at hu Bimbo-Gry, liksom 'klikka' og ble nervøs, noen ganger, i tippekassa, 

da. 

 

Og da, så ble det bare sånn, at jeg prøvde å roe ned hu Bimbo-Gry, ved å stelle meg helt inntil 



henne. 

 

Sånn at skulderne våre berørte hverandre, da. 

 

For å prøve å roe henne ned, liksom. 

 

For jeg mener at noen damer, som jobba, på Rimi Bjørndal, sa det, at hu Gry var så dum, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg prøvde liksom å hjelpe henne, da. 

 

For jeg hadde jo selv vært mobbeoffer, da jeg gikk på ungdomsskolen. 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så jeg prøvde liksom å roe ned hu Gry litt, for å hjelpe henne, da. 

 

Og da, (når jeg stilte meg helt inntill Gry, for å liksom støtte henne da, når det dukka opp en 

vanskelig tippe-kunde, og hu liksom begynte å 'klikke'). 

 

Så klarte Bimbo-Gry seg mye bedre, husker jeg. 

 

Og hu fikk tippelappen riktig, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg jobba seinvakt. 

 

(Antagelig en lørdag). 

 

Så møtte jeg Toro, (aka. DJ Toro), og Bimbo-Gry ved Stortorvet der, (husker jeg). 

 

Like ved Burger King, i Grensen der. 

 

Som jeg gikk forbi, på vei hjem, da. 

 

For jeg gikk vel forbi Hotell Royal Christiana der. 

 

Og så forbi Glassmagasinet liksom. 

 

(Og jeg pleide noen ganger å kjøpe med meg en kebab, på Stortorget, på vei hjem, husker jeg. 

 

Hvis jeg ikke kjøpte en burger, på McDonalds eller Burger King, da. 

 

Det varierte vel litt. 

 

Og jeg pleide også å kjøpe ferdig-pizza osv., i diverse matbutikker, da). 



 

Og det var noe litt rart, over dette at jeg møtte Toro og Bimbo-Gry, på vei hjem fra jobben, husker 

jeg. 

 

Begge to, var jo så godt som tredve år, (må man vel si). 

 

Ihvertfall Toro. 

 

Men de kledde seg som tenåringer, da. 

 

I kule olabukser, osv. 

 

Jeg hadde også på meg olabukse sikkert. 

 

Men forskjellen på meg og Toro, når det gjaldt klesstil. 

 

Var vel at Toro var den typen, som gikk med olajakke, liksom. 

 

Men olajakke, det ble for harry, for meg, må jeg si. 

 

Jeg var jo liksom en japp og blåruss og en slags business-man, da. 

 

(Som hang fast i en slags hengemyr, på Rimi. 

 

Og ikke kom meg noen vei, siden jeg ikke hadde noen formue, som jeg kunne bruke, til å ha som 

trygghet, mens jeg jobbet med mine egne prosjekter, liksom. 

 

Så formue, det var et savn for meg, den tida, som jeg bodde, i Oslo. 

 

Hvis jeg hadde hatt formue, så hadde jeg nok ikke jobba i Rimi, (for å si det sånn). 

 

Men da hadde jeg nok heller prøvd å jobbe med programerings-prosjekter. 

 

Som å videreutvikle kryssord-programmet mitt, eller noe lignende. 

 

Noe sånt). 

 

Så det var som at to sexy-e og motebevisste 'tenåringer', i begynnelsen av 30-åra, venta på meg, (i 

Grensen), da. 

 

En gang, som jeg gikk hjem fra Bjørndal-bussen, (hvis det ikke var T-banen), husker jeg. 

 

(For den første tida, som jeg jobba, på Rimi Bjørndal. 

 

Så gikk det en buss, fra Bjørndal og til sentrum, da. 

 

71-bussen, var det vel. 

 

Men etter at jeg hadde jobba, på Rimi Bjørndal, i en del måneder. 

 

Så åpnet Mortensrud T-banestasjon, (husker jeg). 

 



Og etter at den T-banestasjonen åpnet. 

 

Så sluttet vel 71-bussen å gå fra Bjørndal, (mener jeg å huske). 

 

Og det gikk istedet en slags ring-buss, mellom Mortensrud og Bjørndal, da). 

 

Så om Toro og Bimbo-Gry dreiv og spionerte på meg. 

 

Siden de liksom stod akkurat der jeg pleide å gå forbi, (i Grensen), på veien hjem, fra jobben. 

 

Hvem vet. 

 

Men det var vel ingen utesteder, som de to pleide å gå på, akkurat i Grensen, liksom. 

 

Så hvorfor de stod og hang der, akkurat da jeg var på vei hjem fra jobben. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Og disse to folka. 

 

De bodde jo i bydel Søndre Nordstrand. 

 

Som var en mil eller to, fra sentrum, vel. 

 

Så de bodde jo ikke i Oslo sentrum, liksom. 

 

Så det var ikke sånn, at jeg hadde regna med det. 

 

At Toro og Bimbo-Gry, ville stå nesten i veien for meg. 

 

På fortauet, på vei hjem fra jobben, en kveld. 

 

(I 1997 eller 1998, må det vel ha vært). 

 

Så dette var som noe litt overraskende for meg, (husker jeg). 

 

Så dette husker jeg enda, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, en gang, i 1998. 

 

Etter at hu Hava Özgyr, hadde fått sparken, for å stjele røyk. 

 

Da syntes jeg litt synd, på søstera hennes Sema. 

 



(Akkurat som jeg hadde syntes synd, på Bimbo-Gry, (siden hu ble mobba, fordi hu liksom gikk for 

å være litt dum, da), noen måneder før det her, da). 

 

Så da tulla jeg litt, med hu Sema Özgyr da, (husker jeg). 

 

Mens jeg hjalp henne, med å sette opp røyk, i kassa hennes. 

 

(Noe jeg vanligvis ikke gjorde. 

 

Men jeg gjorde dette, fordi jeg syntes synd på hu Sema da, siden at storesøstera hennes, hadde fått 

sparken, for å stjele røyk, da. 

 

Så hjalp jeg hu Sema, (som satt i kasse 4 da), med å sette opp røyk. 

 

Like etter at jeg kom tilbake, fra den sommerferien, i Ayia Napa). 

 

Og for å tulle litt med hu Sema, så klappa jeg henne litt oppå det mørke håret hennes, (som hu 

hadde hårspray i vel), husker jeg. 

 

Og da husker jeg det. 

 

At hu Sema, hu lo, da. 

 

Men jeg husker også det, at hu Bimbo-Gry, hu begynte å 'bable', med Toro, (eller hvem det kan ha 

vært igjen), om det her, da. 

 

I kasse 2, (eller noe sånt). 

 

Men dette ble jo bare som da jeg stod inntill hu Bimbo-Gry, i tippekassa, syntes jeg. 

 

At jeg liksom prøvde å støtte og hjelpe, de kassadamene, som hadde en vanskelig tid, på jobben, da. 

 

For jeg syntes synd på både Bimbo-Gry og Sema da, (husker jeg). 

 

Bimbo-Gry siden hu hadde rykte på seg, for å være litt dum, vel. 

 

Og Sema Özgyr, siden at storesøstera hennes Hava, hadde fått sparken, for å stjele røyk, da. 

 

(I løpet av den sommerferien, som jeg var i Ayia Napa, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer, som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 



Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 194: Colors 

 

Det var også sånn, rundt årtusenskiftet. 

 

At David Hjort, sa til meg det. 

 

(Muligens etter at han ble sammen med Melina Jørgensen, i 2002). 

 

At: 'Ser du at jeg har opereret bort den føflekken jeg hadde ved siden av nesa'. 

 

Noe sånt. 

 

Men det syntes jeg at ble litt for personlig, (husker jeg). 

 

Så da svarte jeg ikke noe. 

 

(Eller jeg svarte vel muligens bare 'nei'. 

 

Siden jeg vel ikke husket alle detaljene, i trynet, til David Hjort, i hue, liksom. 

 

For jeg kjente han ikke så godt, liksom. 

 

Dette var egentlig bare en Rimi Bjørndal-kollega, (som ofte dro meg med ut på byen og så videre), 

for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang rundt årtusenskiftet, (må det vel ha vært). 

 

Så dro Pia med Axel og meg, ned til Aker Brygge, for å spise pizza, på Peppes Pizza, (husker jeg). 

 

Men jeg husker dette som en ikke så veldig hyggelig kveld, (må jeg vel si). 

 

Pia er liksom ikke noe hyggelig og vennlig, synes jeg. 

 

Så dette ble ikke en hyggelig kveld. 

 

Og Axel er også ganske upersonlig. 

 

Så det er nesten som at Axel og Pia mangler personlighet, (må man vel si). 

 

Når jeg tenker på denne pizza-kvelden nå. 

 

Så tenker jeg også på den gangen, som Pia ville at henne, Glenn Hesler og meg, skulle dra, på 



'Ungbo-festlighet', til Bowlinga, på Strømmen Storsenter. 

 

Det ble nesten som noe mekanisk over det, vil jeg si. 

 

Det var ikke som at Pia egentlig hadde lyst, til å gjøre dette, (må man vel si). 

 

Det var ikke det, at disse tingene, som Pia dro meg med på. 

 

Som å spise pizza på Aker Brygge og spille biljard på Strømmen Storsenter. 

 

Som jo er ganske Vanlige ting, som kunne være litt artig og morsomt. 

 

Hvis man hadde gjort det, sammen med litt karismatiske og hyggelige folk, da. 

 

Men det var det ikke, synes jeg. 

 

Så man kan kanskje si, at Axel og Pia, de mangler litt karisma, da. 

 

Det er liksom sånn, at det er hyggeligere å sitte aleine hjemme, foran PC-en, enn å tilbringe tid, 

sammen med Pia og Axel. 

 

(Må man vel nesten si). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at da jeg kjøpte meg en bruktbil, å ha, mens jeg jobba som butikksjef. 

 

(Noe jeg jo ikke hadde planlagt å jobbe med, resten av livet. 

 

Så jeg tenkte vel at en bruktbil var greit nok. 

 

For man fikk mellom tusen og femtenhundre kroner, (skattefritt), i kjøregodtgjørelse, i måneden, 

som Rimi-butikksjef. 

 

Så da tenkte jeg det, at jeg burde ha bil. 

 

Selv om Liv fra Rimi Karlsrud, (var det vel), sa til meg det, (like etter at jeg ble butikksjef), at det 

var mange Rimi-butikksjefer som ikke hadde bil, men som likevel fylte ut kjøregodtgjørelse-

skjemaene til Rimi, og fikk utbetalt disse pengene. 

 

Så dette med kjøregodtgjørelsen, til Rimi. 

 

Det var noe som noe snusk da, (må man vel si). 

 

Det var et system, som gikk ut på, at Rimis butikksjefer, måtte lyve, da. 

 

Og finne opp reiser, i øst og vest. 

 



For å få noen skattefrie frynsegode-kroner, da. 

 

Så dette systemet var litt uverdige, (må man vel si), for 'ordentlige' folk. 

 

Så ordentlig folk og Rimi-jobber, de gikk kanskje ikke så bra sammen, da. 

 

Det er mulig). 

 

Så sa Pia noe sånt, som at jeg burde ha kjøpt en ny pickup, (til cirka hundre tusen kroner),  hvis jeg 

husker det riktig. 

 

Men hvor fikk Pia dette fra? 

 

Skjønte hun at Rimi bare var en 'nødjobb-karriære' for meg? 

 

Hvordan ble Pia, som ikke hadde lappen og bil selv, ekspert på bilkjøp? 

 

Dette undret meg litt, husker jeg. 

 

Jeg hadde jo allerede tenkt ut hvordan jeg skulle gjøre dette. 

 

Jeg luftet det litt med Magne Winnem. 

 

Men jeg tenkte ikke på å drøfte bilkjøpene mine, med Pia. 

 

For at Pia hadde så god greie på å kjøpe bil, det var ukjent for meg, da. 

 

Så jeg kjenner egentlig ikke Pia så bra, (må man vel si). 

 

Siden det virker som at hu har mange sider, som er ukjente for meg, da. 

 

Men Pia og meg, vi har bodd på ulike steder, under oppveksten. 

 

Selv om vi er helsøsken. 

 

Man må vel nesten si at Pia bodde på fosterhjem, da hu bodde hos Haldis. 

 

Eller, Haldis, hu var jo min fars nye samboer, liksom. 

 

Og Pia bodde hos mora mi og min fars nye samboer. 

 

Mens jeg bodde alene, (på Bergeråsen), da. 

 

Så Pia og jeg, vi er egentlig i to forskjellige familier. 

 

Jeg er i min fars gamle familie. 

 

(Som han har flytta fra, må man vel si). 

 

Og Pia er i min fars nye familie. 

 

Eller, hu var ihvertfall i min fars nye familie. 



 

Men man kan vel ikke si det, at jeg selv, noen gang har vært i min fars nye familie. 

 

Jeg har ihvertfall aldri bodd i 'Haldis-huset', da. 

 

For å si det sånn. 

 

Med unntak av en eneste natt, vel. 

 

Men da sov jeg i senga til Christell, (av en eller annen grunn). 

 

Og der klinte jeg jo med Christell en gang, og. 

 

Så jeg er kanskje mer som Christell sin ekskjæreste. 

 

Enn som hennes bror. 

 

Og Pia er som Christell sin søster, da. 

 

Så Pia blir kanskje mer som en slektning, av min ekskjæreste, da. 

 

Enn som min søster. 

 

Det er ihvertfall veldig komplisert, må jeg si. 

 

Så det er kanskje derfor at Christell sa til meg, i begravelsen til bestemor Ågot. 

 

At jeg ikke har så mye familie igjen. 

 

Siden bestemor Ågot og mora mi, (og muligens bestemor Ingeborg), var de eneste jeg hadde, av 

ordentlige slektninger, da. 

 

Noe sånt. 

 

Det er ihvertfall veldig komplisert da, må man vel si. 

 

Er Pia søsteren min ekskjæreste. 

 

Eller er hun min søster. 

 

Hun er ihvertfall ikke som en søster, som man har vokst opp sammen med, under hele oppveksten. 

 

Så det er nok kanskje derfor, at jeg ikke kjenner, alle sidene, til Pia, da. 

 

Så selv om Pia er søsteren min, så kjenner jeg ikke henne så godt, liksom. 

 

Så derfor har jeg kanskje vært litt stille, når jeg har hengt sammen med Pia, det året jeg gikk på 

skole, i Drammen, (skoleåret 1988/89), osv. 

 

Fordi jeg kjente ikke Pia så bra. 

 

Selv om hu var søstera mi. 



 

Og jeg syntes vel kanskje det, at jeg burde kjenne søstera mi, da. 

 

Så derfor, så var det vel, at jeg hang en del sammen med henne, (og vennene hennes), uten å gjøre 

så mye ut av meg, (på Cafe Lyche osv.), det året jeg gikk på skole i Drammen. 

 

Fordi at jeg prøvde å bli kjent med søstera mi. 

 

Siden søsteren min og meg, ble skilt fra hverandre, og vokste opp på forskjellige steder, under den 

siste delen, av oppveksten vår, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Magne Winnem, han sa en gang til meg det, (rundt årtusenskiftet en gang vel). 

 

At nå begynte jeg å komme såpass opp i åra. 

 

Uten å funnet meg noen dame. 

 

Så jeg måtte vel muligens begynne å se på 'bruktmarkedet', sa han. 

 

Men hva Magne Winnem mente med bruktmarkedet. 

 

Det er jeg ikke helt sikker på. 

 

Men han mente vel kanskje det, at jeg måtte finne meg ei dame, som hadde unger, fra et tidligere 

forhold, da. 

 

Noe sånt. 

 

Men denne 'bruktmarked-pratinga', fra Magne Winnem, den syntes jeg at ble litt ekkel, (husker jeg). 

 

Jeg var jo på date, flere ganger i året, med damer i 20-årene, som jeg først ble kjent med, på 

forskjellige chat-er, på internett. 

 

Så jeg hadde ikke gitt opp håpet, når det gjaldt å finne meg en pen og grei dame, i 20-årene, liksom. 

 

Jeg var jo på date med damer, som Cathiz fra #sol.20ognoe, litteratur-studinna og Inga Marte 

Thorkildsen, (hvis det var henne). 

 

Og dette var alle tre pene blondinner, (som var min favoritt-dametype, må jeg vel si), som var i 

cirka gifteferdig alder da, (må man vel si). 

 

(Hvis ikke litteratur-studentina var brunette, da. 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert). 

 

Så jeg var ikke så langt unna å finne ei pen dame, liksom. 



 

(Syntes jeg selv, ihvertfall). 

 

Og det å ha noen andres snørr-unger flyende rundt meg, hele tida. 

 

Det var ikke min drøm, akkurat. 

 

Så å finne meg ei dame med unger. 

 

Det var ikke noe jeg var så interessert i, (for å si det sånn). 

 

Og hvor dette 'bruktmarkedet', til Magne Winnem, var hen. 

 

Det veit jeg ikke, heller. 

 

(Og det var jeg heller ikke så interessert i å finne ut. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, rundt årtusenskiftet, en gang. 

 

At Pia en gang sa til meg det. 

 

(En gang, som jeg var på besøk hos henne. 

 

Det andre stedet hu bodde, i Tromsøgata). 

 

At hvis jeg fikk telefonnummeret, av ei dame, på byen. 

 

Så burde jeg vente en del dager, før jeg ringte henne. 

 

Og det var alt Pia sa. 

 

Så hu sa 'A' men ikke 'B' liksom, da. 

 

Hvorfor sa Pia dette, lurte jeg. 

 

Var Pia i noen slags undergrunn, som tullet med damene, som jeg sjekket opp, på byen, (lurte jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så jeg svarte ikke noe, da Pia snakka om det her 'vente med å ringe'-greiene, da. 

 

For å si det sånn. 

 

For da ble jeg litt paff, husker jeg. 



 

For Pia smilte vel nesten litt, da hu sa det her. 

 

Så hu var litt lur og hemmelighetsfull da, (må man vel si). 

 

Så jeg begynte vel å lure på om noe var galt, antagelig. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og for å prøve å forklare mer. 

 

Så var det vel nesten noe japansk, over disse folk, som jeg hang sammen med, inne i Oslo. 

 

Magne Winnem, han lånte meg jo bøker, skrevet av japanske forretningsmenn, (husker jeg), på den 

tida, som han bodde, over Rimi Nylænde, (hvor jeg senere ble butikksjef), på begynnelsen av 90-

tallet. 

 

Og Glenn Hesler, han kalte seg jo 'Kazuya', på irc. 

 

Og det er vel et japansk nick. 

 

Det sammen med tremenningen min, (som var adoptert fra Sør Korea), nemlig Øystein Andersen. 

 

Han kalte seg jo 'Heihachi', på irc. 

 

Og Axel, han trente jo karate, som gutt. 

 

Det sammen med hu tøffe venninna, til Laila Johansen, (fra Skøyen), hu trente også karate, (mener 

jeg å huske). 

 

Og Pia har vel kanskje en slags japansk personlighet. 

 

Hu er vel kjedelig, tørr, alvorlig, kynisk, morsk og ordknapp, osv. 

 

Og det samme med Axel og Magne Winnem. 

 

Og dette kan vel sies om Glenn Hesler og Øystein Andersen og. 

 

At de alle har disse egenskapene, som jeg nevnte ovenfor. 

 

At de alle har en kjedelig, tørr, alvorlig, kynisk, morsk og ordknapp personlighet, da. 

 

(Mer eller mindre, ihvertfall). 

 

Så det kan være at alle disse er i Yakuza-en, (eller noe sånt), har jeg tenkt nå. 

 



Det var ihvertfall på grunn av at disse folka, som jeg kjente, i Oslo, var så kjedelige, tørre, alvorlige, 

kyniske, morske og ordknappe. 

 

At jeg syntes at det ble som en befrielse, når jeg fant ut det, at det fantes chatte-steder, på internett. 

 

(Da Magne Winnem dro meg med til datasalen, på BI, våren 1996, var det vel). 

 

Da ble jeg internett-frelst, må jeg si. 

 

For da tenkte jeg nok det, at kanskje det fantes noen mer norske, (eller vestlige), folk, på nettet. 

 

Sånn at jeg fikk litt ferie, fra alle disse japsene, liksom. 

 

Noe jeg trengte. 

 

For jeg ble trist og deprimert, av å bare kjenne japser, da. 

 

Så derfor var det at jeg hadde så lyst til å få meg internett. 

 

Etter at jeg fant ut det, at det fantes chatte-steder, på nettet. 

 

For da ble det som med kontakttelefonen, på 80-tallet, (tenkte jeg). 

 

For der kunne jeg også chatte med norske folk, da. 

 

Og slippe litt bort fra japsene liksom, under oppveksten min, (da jeg bodde aleine), på Bergeråsen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg tenkte ikke på disse folka, som jeg nevnte ovenfor, som japser liksom, på den tida, som jeg 

bodde, i Norge. 

 

Det var bare noe jeg tenkte på nå i dag, (her i England), egentlig. 

 

(Når jeg slappa av litt her nå, siden jeg ikke har internett, osv). 

 

Men Haldis, hu ga jo Pia, Christell og meg, noen japanske joggedresser, mens jeg gikk på 

ungdomsskolen. 

 

(Noen svarte og hvite joggedresser, med noen japanske tegn på vel). 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok. 

 

Og jeg syntes det ble litt vel mye, å gå med en sånn fargesterk joggedress, på ungdomsskolen. 

 

Så jeg brukte bare jakka litt, noen ganger, (det første året), på videregående. 

 

(For jeg så at ei i klassen min, gikk med en sånn jakke. 



 

Ei fra Sande, vel). 

 

Men de var veldig japanske, (må jeg si), de joggedressene. 

 

Som Pia, Christell og jeg, fikk av Haldis, en gang, som hu hadde vært i Syden, (eller noe sånt), vel. 

 

Og en annen gang, som Haldis hadde vært i Syden, (eller noe), så fikk jo Pia, Christell og meg, en 

lyseblå dunjakke, (av samme merke og modell), alle tre. 

 

Mens faren min, fikk en oransje dunjakke, (av samme merke og modell). 

 

Så dette kan kanskje ha vært noe med underverden, (tenker jeg nå). 

 

Sean Penn spiller jo i en film, som heter 'Colors'. 

 

Som min stefar Arne Thomassen, satt og så, sammen med meg, på Canal +, en kveld, det året, som 

jeg leide et rom av han og Metter Holter, inne i Oslo, (husker jeg). 

 

Så farger, det er noe gjeng- eller underverden-koder da, (tror jeg). 

 

Så kanskje disse plaggene, som Haldis ga til faren min, søstera mi, Christell og meg. 

 

Var noe slags underverden eller gjeng-koder, som i filmen Colors da, (tenker jeg nå). 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Christell var forresten også litt japansk, den gangen, som Ditlev Castellan og Geir Arne Jørgensen 

dukka opp, på Bergeråsen. 

 

(Mens vi fortsatt gikk på barneskolen, vel). 

 

Og jeg sparka Christell i magan, (i panikk omtrent, må man vel si), for å prøve å få Christell og Pia, 

til å forstå, at disse to kara, var uvennene mine, fra Sand, da. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok). 



 

Og da falt Christell liksom sammen, og holdt seg på magen, i smerte. 

 

Men hu sa ikke en lyd, da. 

 

Så hu var nesten litt som en samurai eller ninja, eller noe sånt, da. 

 

(Litt ihvertfall). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 195: Mer fra den tida jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

Fra den tida jeg jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde, (aka. Rimi Lambertseter), og hadde 

distriktsjef Per Øivind Fjellhøy, (aka. PØF), som min direkte overordnede. 

 

(Nemlig fra cirka januar til cirka oktober, i år 2000). 

 

Så husker jeg det, at sikkerhetsansvarlig Lars Boye, (aka. Boye), han var innom på Rimi Nylænde. 

 

En gang som PØF også var innom der, da. 

 

Grunnen til dette, var kanskje det, at det var så mange ran, i Lambertseter-området, på den her tida. 

 

(Og på Rimi Nylænde spesielt). 

 

Ihvertfall så skulle Boye, PØF og jeg, vel prate om et eller annet i forbindelse med ran, (eller om det 

var angående medarbeidere som hadde stjålet), nede på spiserommet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og før vi gikk ned, så stod PØF og Boye, og prata sammen, like nedenfor trappa til kontoret, (utafor 

døra til melkekjøla der), husker jeg. 

 

Og da jeg skulle gå forbi dem, (av en eller annen grunn). 

 

Så stoppa disse to kara meg, da. 

 

Ihvertfall så var det sånn, at Boye sa det til PØF, (husker jeg). 

 

(Mens jeg stod ved siden av dem). 

 

At: 'du har ikke helt rene papirer, fra den første tida di, i Rimi, du heller'. 

 



(Noe sånt). 

 

For det var vel snakk om enten medarbeider Warsan, som fikk sparken, for å ha stjålet røyk. 

 

Eller så kan Boye ha snakka om medarbeider Henriette, (lillesøstera til Benedikte aka. Benny), som 

ble tatt i en utpasseringskontroll, (arrangert av Rimi sitt nye sikkerhetsselskap, SES, må det vel ha 

vært), med en six-pack, med 0.5-liter Ringnes pils på boks, (husker jeg). 

 

Så etter den kommentaren, (eller sleiv-kommentaren, må man vel kanskje kalle det), fra Boye. 

 

Så stolte jeg vel enda mindre på PØF, må jeg innrømme. 

 

Eller, jeg undret meg vel mer over PØF, ihvertfall. 

 

En gang, (på den her tida, da jeg hadde PØF som distriktsjef), så husker jeg at han hadde lange, 

ustelte negler. 

 

(En gang han satt på kontoret, på Rimi Nylænde, og bladde gjennom noen bestillingspermer, eller 

lignende. 

 

For å forklare om et eller annet i forbindelse med svinn-reduserings-programmet, (eller noe sånt), 

da). 

 

Og det syntes jeg ikke at en distriktsjef i Rimi burde ha, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Og en annen gang, så hadde jeg ringt og klaget, til Aftenposten, om at butikken ikke hadde fått 

leveranse, av avisa da, (må det vel ha vært). 

 

Og da dukka PØF opp på Rimi Nylænde, (dagen etter, eller noe sånt), og fortalte det, at hu dama, 

som jeg hadde klaget til, (hos Aftenposten), var hans 'kone'. 

 

Så tiden med PØF som distriktsjef, den gikk ikke knirkefritt, da. 

 

Her ble det vel litt rolleblanding, fra PØF sin side, (må man vel si). 

 

Jobbet PØF for Rimi. 

 

Eller representerte PØF her sin kone som jobbet for Aftenposten, liksom. 

 

Det er kanskje ikke så gunstig, for en Rimi-distriktsjef, å ha en kone, som jobber for en av Rimi sine 

leverandører, (som jo Aftenposten er). 

 

Det er mulig. 

 

For da kan det vel muligens bli en rolleblanding, da. 

 

Eller PØF gikk vel ut av sin rolle, som distriktsjef. 

 

Og ble personlig, siden jeg, (som butikksjef), hadde ringt hans kone, (som Aftenposten-

medarbeider). 



 

(For jeg kjente forresten ikke PØF så bra, at jeg visste det, at kona hans jobba i Aftenposten, da. 

 

Hvis jeg hadde visst det, så hadde jeg kanskje tatt opp dette leveranse-problemet, (til Aftenposten), 

med PØF. 

 

Hvem vet). 

 

Så dette må man vel si at var uprofessjonelt, av PØF. 

 

Da burde han vel heller be sin sjef, (nemlig regionsjef Jon Bekkevoll vel), om å ta den Aftenposten-

saken, med meg. 

 

Hvis det var som PØF vel mente, at jeg hadde klaget for mye, til Aftenposten, da. 

 

(På at vi ikke fikk avisa deres levert. 

 

Selv om Aftenposten vel må ha fakturert oss, for disse avisene). 

 

Og jeg hadde jo jobbet sammen med Hilde fra Rimi Hellerud, på nettopp Rimi Nylænde, i 1993 og 

1994, (var det vel). 

 

Og hu hadde jo sagt det, at hennes tidligere butikksjef, (på Rimi Hellerud, var det vel), satt sin ære i 

å sparke flest mulig selgere. 

 

Så det var Rimi sin bedriftskultur, rundt 1993 eller 1994, å klage på leverandører, som ikke gjorde 

jobben sin, da. 

 

Men noen år seinere, (nemlig i år 2000). 

 

Så hadde visst bedriftskulturen, i Rimi, forrandret seg, da. 

 

(Uten at jeg helt hadde fått med meg dette, må jeg vel innrømme. 

 

Og jeg synes vel fortsatt det, at det burde være vanlig, å klage på leverandører, som ikke gjør jobben 

sin). 

 

For rundt år 2000, så var det visst ikke greit, å klage på leverandørene, (på samme måte som i 1994 

da), kunne det virke som, på PØF. 

 

Så det var ikke så lett, å jobbe mer enn noen få år, i Rimi. 

 

For Rimi forrandret seg veldig fort, (kan det ihvertfall virke som). 

 

Eller så var det sånn, at de forskjellige distriktsjefene, var delt inn i to eller flere klikker, da. 

 

Som hadde forskjellig bedriftskultur. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var muligens det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at jeg reagerte på Lars Boye, på den tiden, som jeg jobbet, som butikksjef, på Rimi 

Nylænde. 

 

Jeg hadde et møte med han, på spiserommet, (nede i kjelleren), på Rimi Nylænde der. 

 

(Antagelig i forbindelse med et ran eller en ansatt som stjal, da). 

 

Og jeg la merke til det, at Lars Boye, han begynte å røyke på en sigarett, (i et formelt 

sikkerhetsmøte), nede på spiserommet der. 

 

(Dette var vel før røykeloven startet for fullt, tror jeg). 

 

Og Lars Boye, han var også fra Bjørndal, (må vel han eller en annen ansatt i Rimi ha fortalt meg). 

 

Så en sikkerhetsansvarlig som røyker og er fra Bjørndal? 

 

Bjørndal ligger jo i bydelen Søndre Nordstrand, hvor leilighetene er blant de billigste, i Oslo. 

 

(Og Lene fra Abildsø-gjengen, hu hadde jo sagt til meg det, (studieåret 1989/90), at Bjørndal-folk 

var 'æsj', (eller hvilket negativt uttrykk hu brukte igjen). 

 

Som jeg vel har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Så en sikkerhetsansvarlig, som ikke hadde mye penger, (virka det som ihvertfall), og som røyka. 

 

Jeg var ikke helt overbevist. 

 

(For det var jo forskjell på å være butikkmedarbeidere og sikkerhetsansvarlig, mener jeg. 

 

Jeg ville nok syntes at det var mer betryggende, hvis sikkerhetsfolka hadde bodd i Oslo Vest, for 

eksempel. 

 

For å være helt ærlig. 

 

Og hvis de ikke hadde røyka, da). 

 

Men men. 

 

Så jeg husker at jeg undret meg litt over Lars Boye, ihvertfall. 

 

Og når han i tillegg kom med sånne sleiv-kommentarer, om PØF. 

 

(Om at PØF ikke hadde holdt sin sti helt ren, i starten, av sin Rimi-karriære). 

 

Noe Boye vel ikke burde ha sagt, sånn at jeg, (som jo var PØF sin underordnede), hørte det. 

 

Dette var vel ikke noe jeg hadde noe med. 

 



Dette burde vel vært en personalsak, mellom Rimi og PØF, isåfall. 

 

Det er jo noe som heter personvern, osv. 

 

Så jeg var ikke helt overbevist, om at det var riktig, det som Boye gjorde. 

 

For dette var vel fortrolig informasjon, vil jeg si. 

 

Eller ihvertfall så var Boye indiskret, da. 

 

Og jeg har jo gått tre år på handel og kontor, og lært om personvern osv. der. 

 

(Og jeg har også vært en flittig avisleser, helt siden barndommen). 

 

Så jeg har sånne ting litt i blodet, mener jeg. 

 

Så jeg tror ikke at dette Boye sa om PØF, var helt greit, iforhold til lover og regler. 

 

Siden jeg også var tilstede der, da. 

 

(Jeg syntes at det ble som noe rart da, at jeg skulle få vite hva det stod i personalarkivet, om min 

overordnede, liksom. 

 

Jeg er ikke sikker på om sånt egentlig er helt 'kosher' i arbeidslivet, liksom. 

 

Selv om jeg ikke er en eksepert på arbeidsrett, heller. 

 

Men hvis jeg skulle tippe, så var nok ikke det her helt etter boka og diverse lover og regler). 

 

Så jeg hadde litt vanskeligheter, med å ta sikkerhetsansvarlig Lars Boye, helt på alvor da, (må jeg 

innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David Hjort, han fortalte meg det. 

 

(På den tida han jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Ljabru). 

 

At en gang, (mens hans jobba på Rimi Ljabru), så hadde han stjålet, en six-pack med øl, (på 

jobben), husker jeg. 

 

Men dette var det eneste han hadde stjålet, iløpet av den tida, han hadde jobba, på Rimi Ljabru; 

(fortalte han så). 

 

Og uten at jeg skjønte hvorfor David Hjort fortalte meg det her. 

 

Og dette var vel noe, som David Hjort fortalte, i forbindelse med en fest, (eller noe sånt). 

 



Og jeg likte ikke det, at David Hjort hadde stjålet, (fra Rimi), husker jeg. 

 

Men jeg syntes ikke at dette var en så stor sak, at det ble til at jeg tok det opp, med noen over meg, i 

Rimi, liksom. 

 

For som man kan se ovenfor, så undret jeg meg litt, over mine overordnede, i Rimi. 

 

Så jeg var ikke helt sikker på om det var riktig, å gå videre, med denne saken, da. 

 

(Siden jeg hadde fått høre om dette, på fritiden, liksom. 

 

Og det kunne jo ha vært sånn, at David Hjort sa dette, for å få meg opp i stry, liksom. 

 

Han kunne jo ha nekta på dette, hvis jeg hadde fortalt om det, til noen sjefer over meg i systemet, 

liksom. 

 

Hva vet jeg. 

 

For jeg syntes at det virka litt rart, at David Hjort plutselig bare fortalte meg det her, da. 

 

Sånn helt 'utenom sammenhengen', liksom) 

 

Men hvis jeg hadde hatt andre distriktsjefer og sikkerhetsansvarlige, rundt meg, i Rimi. 

 

(Og hvis det ikke hadde vært så mye ran og tyveri, på jobben, fra før). 

 

Så hadde jeg nok kanskje gått videre med den saken, innad i Rimi. 

 

Men det var også sånn, at det virka klart som, for meg, at hu Henriette, (lillesøstera til Benedikte), 

hadde rappa en six-pack med Ringnes-bokser, (en dag hu jobba), på Rimi Nylænde. 

 

(Siden hu ble tatt for dette, i en utpasseringskontroll). 

 

Men likevel, så fikk hu Benedikte lov, (av sikkerhetsansvarlig Lars Boye), til å fortsette, i Rimi. 

 

For hu Henriette, hu hadde sagt det, at hu hadde hatt med seg denne six-packen, da hu kom på jobb, 

den dagen, (oppi ranselen sin), da. 

 

Men jeg mente det, at det måtte da gå an, å kontakte Ringnes bryggeri, for å sjekke 

produksjonsnummeret, på den six-packen. 

 

Og så sammenligne det produksjonsnummeret, med de produksjonsnumrene, som stod, på en 

halvpall med Ringnes pils, som stod på lageret, på Rimi Nylænde. 

 

Men dette gikk visst ikke an da, mente Boye. 

 

For dette hadde Boye ringt og spurt Ringnes bryggeri om, (sa han). 

 

(Etter at jeg hadde foreslått at vi kunne kontakte Ringnes bryggeri, om nettopp det, om det var 

mulig å finne ut, om den six-packen, til hu Henriette, (som vel må ha vært hos SES, eller noe sånt, 

på den her tida), hadde samme produksjonsnummer, (eller batch-nummer), som på den halvpallen, 

som stod på lageret, på Rimi Nylænde, da). 



 

Og Ringnes bryggeri, de hadde sagt det. (till Boye), at dette ikke gikk an, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Noe som hørtes litt rart ut, for meg, (husker jeg). 

 

(Og som jeg nok begynte å undre meg litt over, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 196: Enda mer fra den tiden jeg bodde paa St. 

Hanshaugen 

 

På den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(Altså fra våren 2001 til sommeren 2002). 

 

Så var det noen kjente 'butikk-folk' innom, på Rimi Langhus, (husker jeg). 

 

Jeg husker at konsulent Kjell, fra Ringnes, var innom der, av en eller annen grunn, (for Rimi 

Langhus lå litt utafor 'allfarvei', for Oslo-folk, må man vel si). 

 

Jeg satt da i kassa og avløste pause, (må det vel ha vært), husker jeg. 

 

Ringnes-konsulent Kjell, han hadde hørt det, at jeg skulle slutte som butikksjef, (må det vel ha 

vært). 

 

For å begynne å studere, ved ingeniørhøyskolen, da. 

 

Ihvertfall så lurte Kjell på det, om jeg fikk betalt permisjon, av Rimi, (husker jeg). 

 

Men da måtte jeg fortelle Ringnes-konsulent Kjell det, at det fikk jeg ikke, (husker jeg). 

 

Så da følte jeg meg litt dum, (må jeg vel si). 



 

Lønnsforhandlinger og sånn, det var kanskje ikke min sterke side. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Henning Sanne, (fra Rimi Nylænde), var også innom, på Rimi Langhus en gang, (husker jeg), mens 

jeg satt i kassa, og avløste pauser der. 

 

Det var kanskje etter at jeg hadde begynt å studere, ved ingeniørhøyskolen. 

 

Det er mulig. 

 

Henning Sanne dukka opp i butikken, sammen med noen kamerater, (husker jeg). 

 

Og de skulle på fisketur, (husker jeg, at Henning Sanne sa). 

 

Og jeg overhørte også det, at Henning Sanne sa det, til kameratene sine, at jeg hadde 'gjort det bra i 

livet', (husker jeg). 

 

(Hva nå Henning Sanne mente med det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobbet som, fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så husker jeg det, at kassadama Gry, (som var fra Mortensrud vel), en gang sa til meg det, at 

ekskjæresten hennes, var innom der, (og handla i kassa hennes vel). 

 

Og kassadama Gry, hu klagde til meg, på ekskjæresten sin, da. 

 

Siden han ekskjæresten var innom, i butikken, som hu jobba i, da. 

 

Selv om forholdet deres var slutt. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da visste ikke jeg helt hva jeg skulle svare, (husker jeg). 

 

For jeg kjente ikke detaljene rundt dette. 

 



Dette måtte vel bli som noe privat, mellom kassadama Gry og ekskjæresten hennes, tenkte nok jeg. 

 

Så jeg husker ikke om jeg tok opp denne pratinga fra kassadama Gry, med butikksjef Kristian 

Kvehaugen, eller en annen kollega der, (som for eksempel min assistent-kollega Irene Ottesen, som 

ganske ofte pleide å ta opp problemer der, med meg, ihvertfall). 

 

Og kassadama Gry, hu virka ikke så veldig opprørt, (over dette besøket), må jeg vel si. 

 

Kassadama Gry, hu virka som at hu ikke var helt sikker, på hva hu selv skulle synes, om denne 

'ekskjæreste-handlinga'. 

 

(Sånn som jeg husker det). 

 

Også spurte liksom hu kassadama Gry meg, om råd, for å få høre min mening, om det her, da. 

 

Men jeg svarte vel ikke noe, (mener jeg å huske). 

 

For jeg kunne vel ikke vite alle detaljene, rundt forholdet, mellom kassadama Gry, og hennes 

ekskjæreste, liksom. 

 

Jeg hadde vel aldri hørt om vedkommende ekskjæreste før engang, (for å si det sånn). 

 

Men her i England, så har de noe, som heter the Jeremy Kyle-show, (eller noe lignende). 

 

Og det er for folk, (gjerne fra arbeiderklassen vel), som har problemer, med det sosiale, seg i 

mellom, da. 

 

Og da får de hjelp, av talk-show-verten, (nemlig Jeremy Kyle da), til å få forslag, på hvordan de 

skal løse sine hverdagsproblemer, (på en bestemt måte), da. 

 

Men jeg hadde ikke hørt om the Jeremy Kyle-show, på den her tida. 

 

Så jeg visste ikke helt hva jeg skulle svare, (til kassadama Gry), da hu spurte meg om det her, må 

jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også det, fra den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

At Toro, (aka. DJ Toro), fra Rimi Bjørndal, en gang spilte som DJ, på et ganske trangt utested, i 

Grensen, vel. 

 

Og da må det vel ha vært vår Rimi-kollega David Hjort, som dro meg med, til det utestedet, som 

Toro spilte plater på, da. 

 

(En søndag, eller noe sånt, kanskje). 



 

Og plutselig, så dukka det opp ei afrikansk dame, like ved der Toro stod og spilte plater, (husker 

jeg). 

 

Og hu hadde masse ringer, (av sølv eller noe sånt vel), rundt halsen, husker jeg. 

 

(Hvis jeg ikke så syner, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker forresten en gang, (en jul eller noe sånt, kan det vel ha vært). 

 

Som jeg var på et av mine besøk, hos min søster Pia, i Tromsøgata. 

 

(Jeg var kanskje på besøk hos henne, et par-tre ganger, i året. 

 

Hvis jeg hadde lånt noen bøker av henne, (for Pia var medlem i en bokklubb), som jeg skulle levere 

tilbake, eller noe sånt). 

 

Og da, så var det sånn, at Pia sin mulatt-sønn Daniel. 

 

(Som vel kan ha vært i 4-5-6 års-alderen, (eller noe sånt), på den her tida). 

 

Han begynte plutselig å si en regle, (muligens på signal fra Pia), husker jeg. 

 

Og den regla, den gikk sånn her da: 

 

'Poli-en, poli-to, poli-tre, poli-fire, poli-fem, poli-seks, poli-sju, poli-åtte, poli-ni, poli-ti'. 

 

Og da lot jeg som at jeg skvatt, hver gang Daniel sa 'politi', (husker jeg). 

 

Men hvorfor Daniel begynte med denne regla. 

 

(Og hva som var så morsomt). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Trodde Pia og Daniel at jeg hadde noe med politiet å gjøre? 

 

Hadde de selv noe med politiet å gjøre? 

 

Hva vet jeg. 

 

Men det vet de vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 

Men jeg var som en utenforstående, i 'heimen' til Pia, (og Negib), vil jeg si. 



 

For dette med denne regla. 

 

Det var som noe internt. 

 

Som jeg ikke helt skjønte helt. 

 

Vil jeg si. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg syntes jeg merka det på Pia, at det her var noe veldig morsomt, da. 

 

Siden Pia liksom holdt på le da, (virka det som for meg, ihvertfall). 

 

Mens Daniel, (som da var en liten gutt), holdt på å rope ut denne regla si, (i sofaen deres vel), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Axel var forresten innom hos meg, en gang, mot slutten av 90-tallet, (husker jeg). 

 

Dette var nok etter at jeg hadde hatt internett en stund. 

 

For Axel 'babla' om å gå på date, med damer, (husker jeg). 

 

Og jeg følte meg ikke helt dum, (da Axel nevnte det her), sånn som jeg husker det, ihvertfall. 

 

Så dette må vel ha vært etter at jeg hadde bodd på St. Hanshaugen, i et par år kanskje. 

 

Og hatt internett en stund. 

 

Og begynt å gå ut på date, med damer, som jeg traff, på forskjellige chat-er, (irc osv.), på internett. 

 

For fra 1997 og utover. 

 

Så hendte det kanskje et par ganger i året. 

 

(I tre-fire år vel). 

 

At jeg ble kjent med damer, på nettet, som jeg gikk ut på kino med, (eller lignende), da. 

 

Og Axel, han sa det. 

 

(Like før han skulle gå, (etter et kort besøk), vel). 

 

At jeg burde ta 'en runk' først, hvis jeg skulle på date. 

 

Dette syntes jeg at virka litt rart. 



 

Axel var vel i 18-19-års alderen kanskje, på den her tida. 

 

Og jeg var jo født åtte år før han. 

 

Så at en åtte år yngre halvbror. 

 

(Som fortsatt var i tenårene). 

 

Skulle gi en råd, om damer, da. 

 

Nei, det ble som noe litt rart, (for meg), må jeg innrømme). 

 

Så jeg stusset litt, over den her oppførselen, fra Axel da, (må jeg innrømme). 

 

Men Axel forsvant vel så ut døra, før jeg rakk å si noe, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og på den her tida, så var internett, noe ganske nytt, da. 

 

Så jeg hadde kjøpt et internett-magasin, (må jeg innrømme). 

 

Like etter at jeg fikk meg internett. 

 

Og på coveret, av det internett-bladet. 

 

Så var det bilde av skuespillerinnen Cameron Diaz, (husker jeg). 

 

Og det var fordi at hun var den personen, som det ble søkt mest på, på Alta Vista, (eller ha det kan 

ha vært igjen), en bestemt måned, (husker jeg). 

 

Så Cameron Diaz, hun var populær, på internett, da. 

 

Og jeg visste ærlig talt ikke, hvem Cameron Diaz var, da jeg kjøpte det bladet, (husker jeg). 

 

Men jeg ble litt nysgjerrig, (etter å ha lest det bladet), på hvem denne 'omsøkte' damen var, da. 

 

Og derfor, så leide jeg, (må det vel ha vært), en komedie, med Cameron Diaz, som het 'There's 

something about Mary', (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Og i den filmen, så fortalte de pluteselig den samme vitsen, som Axel hadde fortalt meg, en del uker 

tidligere, (må det vel ha vært), da. 

 

Så da tenkte jeg på Axel, husker jeg. 

 

(Da jeg så den komedien, med Cameron Diaz). 

 

Og så tenkte jeg vel noe sånt, som at Axel kanskje hadde vært på kino, sammen med 'Barbie-Heidi', 

og sett den komedien, da. 

 

Og at Axel hadde liksom 'stjålet' en vits, fra den filmen, da. 



 

(Dette var en vits, som var i forbindelse med en ganske kjent scene, fra den komedien, vel. 

 

Hvor han som skal på date, med Cameron Diaz. 

 

Har tatt seg en runk, for å roe seg ned, før den nevnte daten, da. 

 

Og så dukka pluteslig Cameron Diaz opp for tidlig, (eller noe sånt). 

 

Og så hadde han kavaleren sperm, et eller annet sted. 

 

Og så så hu Cameron Diaz at det var noe sperm klint, et eller annet sted. 

 

Og så trodde Cameron Diaz, at denne spermen var hårgele. 

 

Og så tok hu det i håret sitt, da. 

 

Og stylet håret sitt, med disse sædcellene, før de gikk ut på byen, da). 

 

Så Axel, han er kanskje ikke så oppfinnsom, når det gjelder vitser, osv. 

 

Selv om han fortalte om en som het 'Frank', en gang. 

 

Som hadde bikkje og sånn. 

 

'Frank er sånn og sånn', ville Axel 'bable' om, et par års tid, før det her igjen, vel. 

 

Og Axel hadde mange historier, om hvordan denne Frank var da, (husker jeg). 

 

Men disse vitsene om Frank. 

 

De har jeg aldr hørt noe annet sted. 

 

Så de lurer jeg på om Axel har funnet på selv. 

 

Det er mulig. 

 

Det vil jeg vel tippe på, ihvertfall. 

 

For Axel fortalte disse 'Frank-historiene' sine, ganske høyt, (mener jeg å huske). 

 

Men helt sikker, det tørr jeg ikke å være. 

 

Kanskje Axel hadde hørt disse 'Frank-historiene', av en i klassen sin, på Bogstadveien spesialskole, 

(hvor han gikk før han begynte på kokkeskole). 

 

Hva vet jeg. 

 

Men dette vet nok Axel selv. 

 

Så det er kanskje mulig å finne ut mer, om hvordan dette hang sammen, ved å kontakte Axel selv, 

om dette. 



 

(Hvis noen er interessert i det). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, de årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 197: Mer fra tiden jeg bodde på St. Hanshaugen 

 

Jeg gikk jo læretiden min, i Rimi, på Rimi Nylænde, (også kjent som Rimi Lambertseter), fra 1993 

til 1996. 

 

Jeg begynte som kasserer deltid der, høsten 1993. 

 

Og ganske raskt, så ble det sånn, (etter at Elisabeth Falkenberg ble ny butikksjef der), at jeg ble mye 

brukt, ute på 'gølvet' i butikken, med å stable varer, osv. 

 

Og så ble jeg låseansvarlig, i den samme butikken, sommeren 1994. 

 

Og så ble jeg aspirant, i den samme butikken, høsten 1994. 

 

Og så ble jeg assisterende butikksjef, i den samme butikken, på nyåret, i 1995. 

 

Men jeg hadde jo gått mange læretider, i Norge. 

 

Jeg hadde jo gått en læretid på ungdomsskolen, (hvor jeg blant annet hadde handelsfag, som 

valgfag). 

 

Og jeg hadde jo gått en læretid, på handel og kontor, (på videregående), i tre år. 

 

Og jeg hadde jo gått en læretid, i matbutikken CC Storkjøp, i Drammen. 

 

Og jeg hadde jo gått en læretid, de to årene, som jeg studerte informasjonsbehandling, ved NHI. 

 

Og jeg hadde jo gått en læretid, de par årene, som jeg jobba, på Matland/OBS Triaden. 

 

Men jeg måtte likevel gå en nye læretid, i Rimi. 

 



Så jeg gikk altså minst seks læretider, i Norge. 

 

(Eller minst Sju læretider, hvis jeg også tar med om det, at jeg også gikk en slags læretid, i Rimi. 

 

Den tida jeg jobba, på Rimi Munkelia, ved siden av militæret, fra juletider, i 1992. 

 

Og jeg husker at jeg jobbet, på Rimi Munkelia, da åpningssermonien, for Lillehammer-OL var, i 

1994. 

 

Så jeg jobba også på Rimi Munkelia, i et par år, da. 

 

Selv om jeg jobba mest, på Rimi Nylænde, etter at jeg var ferdig, med militæret). 

 

Før jeg ble assisterende butikksjef. 

 

Og tjente 'fantastiske' 140.000 i året, (var det vel). 

 

Så min karriære, i Norge, den gikk egentlig veldig tregt. 

 

Og jeg fikk lite lønn, for alt strevet, (må jeg si). 

 

Så jeg må si at mitt liv i Norge, på mange måter var en fiasko. 

 

Selv om jeg ble butikksjef til slutt. 

 

Så var veien dit veldig lang. 

 

Og jeg fikk dårlig betalt, for alt strevet, (og alle læretidene mine), må jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg gikk min sjuende læretid, (eller hva det var), i Norge. 

 

Så var det en høy kar, (med lyst hår vel), som var Bakers-sjåfør, (og som pleide å levere brød, til 

Rimi Nylænde), husker jeg. 

 

Og på den tida, som jeg jobba som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(Noe jeg jobbet som, fra våren 2001 til sommeren 2002). 

 

Så dukket han Bakers-sjåføren plutselig opp, i den butikken, (husker jeg). 

 

Han sjåføren, han hadde da blitt forfremmet, til regionsjef, (eller noe sånt), i Bakers, (husker jeg). 

 

Og han liksom syntes litt synd på meg, (syntes jeg at det virka som). 

 

Siden jeg liksom måtte jobbe, ute i Follo, da. 

 



(Og ikke i Oslo, hvor jeg hadde pleid å jobbe, under den sjette og sjuende norske læretida mi, eller 

hva man skal kalle det). 

 

Men jeg er jo fra Berger. 

 

Og Berger er jo et enda mindre sted, enn Langhus, (må man vel si). 

 

Så jeg syntes egentlig at det var litt artig, å jobbe på et sted, som minnet meg litt om hjemstedet mitt 

kanskje, da. 

 

Men det er mulig, at de 'butikk-folka', som jeg ble kjent med, da jeg liksom gikk læretida mi, på 

Rimi Lambertseter. 

 

At de trodde det, at jeg var fra Oslo. 

 

Og at de ikke visste det, at jeg var fra Berger. 

 

Hva vet jeg. 

 

Det var vel aldri noen som spurte meg, om hvor jeg var fra, på den tida, som jeg liksom gikk 

læretida mi, på Rimi Lambertseter, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken. 

 

(Altså fra høsten 2000 til våren 2001). 

 

Så var det sånn, at en kveld, så satt jeg hjemme, og fulgte med, på hvordan Everton gjorde det, i en 

Premiere League-kamp, mot Arsenal. 

 

Og på den her tida, så var Everton et lag, som ikke pleide å ligge så høyt oppe, på tabellen. 

 

(Det var nære på, flere ganger, ihvertfall et par ganger, på 90-tallet, at Everton nesten rykket ned). 

 

Så på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Så var det nesten som noe litt deprimerende, å sjekke fotball-resultatene, fra England, (husker jeg). 

 

(Siden jeg holdt med Everton, da. 

 

Et lag som gjorde det ganske bra, på 70 og 80-tallet. 

 

Men som hadde en del svake sesonger, litt ut på 90-tallet, da). 

 

Så da jeg så det, at Everton hadde scoret to ganger, mot Arsenal, (som var et veldig sterkt lag, på 



den her tida). 

 

(Stillingen i den kampen, var vel 2-2, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Litt ut i andre omgang, vel). 

 

Så fikk jeg lyst til å se denne kampen, på TV, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo Canal Pluss. 

 

(Jeg kjøpte meg jo en parabolantenne, for noen av pengene, som jeg fikk, etter at mora mi døde, (i 

1999). 

 

Siden mora mi visst hadde hatt en slags livsforsikring). 

 

Og da gikk jeg forbi Kiwi-butikken, til Tom, (fra 'Tom-gjengen' og Lørenskog). 

 

(En butikk som lå i Waldemar Thranes gate. 

 

Et par kvartaler nærmere Bislett stadion. 

 

Enn der jeg selv bodde, i Waldemar Thranes gate 5). 

 

For like ved siden av butikken til Tom, (fra Tom-gjengen). 

 

Så lå det en slags sportspub, (hvor jeg tidligere hadde sett Rosenborg slå et tysk lag vel, i en 

Europacup), husker jeg. 

 

(Dette var den samme puben, hvor min studiekamerat Dag Anders Rougseth, (vokalisten fra bandet 

Autopulver, som kalte seg 'Dagga'), en gang tok en utepils, (et par år seinere), husker jeg). 

 

Da jeg kom ned i kjelleren, på den her bydels-puben. 

 

Så viste de Everton-kampen, på TV-skjermene der, (husker jeg). 

 

Men jeg hadde jo hatt masse problemer, på jobben, på Rimi Kalbakken. 

 

Og når jeg endelig skulle gjøre noe annet, enn å gruble, over problemene, i den butikken. 

 

Hva skjedde da? 

 

Jo, i den puben, så oppholdt en av mine butikksjef-kolleger, (i distriktsjef Anne Neteland sitt 

distrikt), seg. 

 

Dette var en litt lav kar, (i tjueårene vel), med mørkt hår, (husker jeg). 

 

Jeg husker ikke hvilken butikk, som han var butikksjef i. 

 

Men det kan ha vært en i Trondheimsveien, kanskje. 

 

(Siden flere av Rimi-butikkene, i Anne Neteland sitt distrikt, (inkludert Rimi Kalbakken, hvor jeg 

jobbet som butikksjef), lå i nettopp Trondheimsveien, da). 



 

Jeg hadde ikke sett han butikksjefen, på denne puben før. 

 

Men jeg nikket vel, og sa 'hei', (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Jeg ble litt nedfor, av å se han 'filuren', i den puben. 

 

For jeg trengte liksom litt avveksling, fra jobben, da. 

 

Og jeg hørte vel også det, at han butikksjefen, begynte å prate om meg, til sine kamerater, i dette 

lokalet, da. 

 

Og han sa vel noe sånt, som at det var synd på meg. 

 

Som hadde hatt så mye problemer på jobben. 

 

Og når jeg så stakk huet ut av leiligheten min. 

 

Så dukka det jaggu opp en Rimi-kollega, på min lokale pub og. 

 

(Noe sånt, var det vel, som han butikksjef-kollegaen min sa). 

 

Dette var vel forresten en slag Vålerenga-pub, på den her tida, (tror jeg). 

 

Siden Vålerenga pleide å spille hjemmekampene sine, på Bislett stadion, (som lå et steinkast unna 

denne St. Hanshaugen-puben), på den her tida. 

 

(Selv om Vålerenga 'flytta' til Ullevål stadion, på 2000-tallet en gang, vel. 

 

Så det var vel bare i noen år, på 90-tallet for det meste, at Vålerenga spilte hjemmekampene sine, på 

Bislett stadion. 

 

Noe sånt. 

 

Og da Bislett stadion ble revet, mens jeg studerte, på ingeniørhøyskolen, (hvor jeg studerte fra 

høsten år 2002 til våren 2004), vel. 

 

Så må jeg innrømme at jeg plukket opp noe små biter, av muren, fra Bislett stadion. 

 

Da jeg gikk forbi rivetomten, en kveld. 

 

Og disse bitene, av Bislett stadion, de har jeg sammen med de andre tingene mine, (fra Norge), hos 

City Self-Storage). 

 

Så jeg lurer på om han butikksjef-kollegaen min, var Vålerenga-fan. 

 

Det er mulig. 

 

Og Everton tapte vel den Arsenal-kampen, med 3-2, (tror jeg). 

 

Men et år eller to senere, så dukket talentet Wayne Rooney opp, på Everton. 

 



Og da scoret han et vinnermål, mot nettopp Arsenal. 

 

Høst-sesongen 2003, kan det vel kanskje ha vært. 

 

(Hvis det ikke var året før). 

 

Og det var sjelden kost, på slutten av 90-tallet og begynnelsen av 2000-tallet. 

 

At Everton klarte å slå, 'gigant-lag', som Arsenal, og så videre. 

 

Og jeg hadde kanskje et kjedelig liv, i Norge. 

 

Så ting som fotballresultater. 

 

(Spesielt hvordan Everton gjorde det). 

 

Det hadde litt å si, for humøret mitt, og så videre, da. 

 

Så jeg ble nok litt mer oppstemt, etter at Everton fikk David Moyes som manager. 

 

For cirka ti år siden. 

 

Og etter at Everton så begynte å gjøre det bedre, i Premiere Leauge, og så videre. 

 

(Spesielt i enkeltkamper, mot de beste lagene, så ble Everton bedre, under David Moyes, må man 

vel si. 

 

Og det syntes jeg at var artig da, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så jobbet jeg jo sammen med blant annet Hava Özgyr der, (som jeg har skrevet om tidligere, i 

denne boken). 

 

Og Hava Özgyr, hun bodde jo, på Holmlia. 

 

Så hun pleide ofte å ta den samme bussen eller T-banen, ned til sentrum, som meg, (husker jeg). 

 

Og en gang, som Hava Özgyr og jeg, satt på en slags ringbuss, som gikk mellom Bjørndal og 

Mortensrud. 

 

(Den bussen var liksom som en slags forlengelse, av T-banen, som nettopp hadde blitt bygget ut, fra 

Skullerud, til Mortensrud, da). 

 



Så sa Hava Özgyr der, (husker jeg), at hu hadde blitt kjent med en låseansvarlig, på Rimi 

Mortensrud, (som da var en helt ny butikk), husker jeg. 

 

Eller, da Rimi Mortensrud åpnet, så jobbet jeg jo, som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

Så dette må ha vært før Rimi Mortensrud åpnet. 

 

Så det må ha vært snakk om Rimi Klemetsrud, tror jeg. 

 

(En butikk som lå på cirka det samme stedet, som Rimi Mortensrud ble bygget. 

 

Men navnet på butikken ble endret, (da de bygget nytt senter), av en eller annen grunn). 

 

T-banen begynte kanskje å gå til Mortensrud, før Mortensrud Senter, var helt ferdig. 

 

Det er mulig. 

 

(Det husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Men før T-banen begynte å gå til Mortensrud. 

 

Så gikk blant annet 71-bussen, helt fra Bjørndal og ned til Jernbanetorget. 

 

Så det kan ha vært for eksempel 71-bussen, som Hava Özgyr og jeg, satt på, da Hava Özgyr fortalte 

meg det, at hun hadde blitt kjent med, han her låseansvarlige, da). 

 

Jeg vet ikke hvem han Rimi Klemetsrud-låseansvarlige var. 

 

Eller hvorfor Hava Özgyr fortalte meg om det her. 

 

Jeg bare kom på at hu fortalte meg om dette, (en gang, på den tida, som jeg jobba, som assisterende 

butikksjef, på Rimi Bjørndal). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som Axel var på besøk hos meg, i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

Så fortalte han meg det, at han og faren hans, (Arne Thomassen), hadde møtt en tysker, som var 

innpåsliten, (eller noe sånt), da de bodde nede i Spania, (hvor Axel vel bodde, på rundt den tida, 

som jeg jobbet som butikksjef, på Rimi Kalbakken, noe jeg jo jobbet som, fra høsten år 2000 til 

våren 2001). 

 

Og da hadde visst Arne Thomassen sagt til han tyskeren, noe sånt som at: 'Vi habe der maskinpistol 

unt vi habe der gasskammer. Maskinpistol, gasskammer. Maskinpistol, gasskammer'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hvorfor Arne Thomassen hadde sagt de setningene, til en tysker, (som jeg aldri hadde hørt om 



før), det veit jeg ikke. 

 

Men det er mulig at Axel veit det. 

 

(For jeg ble vel litt satt ut, av den her 'drapsmetode-pratinga'. 

 

Det er mulig). 

 

Men dette var kanskje ment som en slags trussel, mot meg, (på en eller annen måte)? 

 

Var Arne Thomassen og Axel i noe slags kriminelt miljø? 

 

Hva vet jeg. 

 

Men man kan vel kanskje lure på om dette var noe underfundig trussel, (eller noe sånt), fra Axel, 

mot meg. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 198: Enda mer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen 

 

På den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, (må det vel ha vært). 

 

Så sa min lederkollega Toro, (også kjent som Thor Arild Ødegaard), det til meg, en gang, (husker 

jeg). 

 

At lillebroren hans, også drev og lasta ned filmer og musikk, fra nettet. 

 

(Sånn som jeg pleide å gjøre. 

 

For mange av de folka, som jobba, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Siden jeg liksom pleide å bruke det som en slags 'ice-breaker', ovenfor nye 'undersotter', når jeg 

jobbet som leder, i Rimi. 



 

At jeg pleide å spørre dem om det var noen filmer eller noe musikk de så etter. 

 

Som jeg skulle prøve å finne for dem, på nettet, (mens jeg dreiv og leita etter musikk og filmer til 

meg selv), da. 

 

For å liksom prøve å 'bryte isen', og få en god tone, ovenfor de ansatte, i butikken, da. 

 

Siden jeg jo var vant til å jobbe, som leder, i Rimi, på en tid, (på slutten av 90-tallet). 

 

Som det jo var oppgangstider. 

 

Og da var det vanskelig å få tak i nok folk, til å jobbe, i butikken, husker jeg. 

 

Så jeg ble litt vant til, å nesten måtte godsnakke, med medarbeiderne, i de Rimi-butikkene, som jeg 

jobba i, da. 

 

Så det ble en del av jobben, (må jeg si), for meg, å liksom prøve å være jovial, (og liksom ikke 

skremme), de ansatte, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

 Men men. 

 

Så Toro introduserte plutselig lillebroren sin for meg, da. 

 

Like etter at jeg hadde begynt å studere heltid, ved ingeniørhøyskolen, (og samtidig begynte å jobbe 

som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal). 

 

Må det vel ha vært. 

 

Men han lillebroren til Toro. 

 

Han så jo ut som en liten pjokk, (må jeg vel si, at jeg syntes). 

 

Så det syntes jeg at ble litt flaut, (husker jeg), å stå i butikken der, og prate med han unge gutten, da. 

 

Så jeg sa ikke noe til han lillebroren til Toro, da. 

 

(Må jeg innrømme). 

For det var ikke sånn at jeg egentlig syntes at det var _så_ artig liksom, å laste ned filmer og 

musikk, fra nettet. 

 

Men jeg gjorde nok dette mest, for å liksom prøve å bli litt kjent, med de ansatte, i de butikkene jeg 

jobba i,  (som Rimi-leder), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Mens jeg jobba som assistent, på Rimi Nylænde. 

 

(Noe jeg jobba som, fra høsten 1994 til våren 1996. 

 

Var det vel). 

 

Så sa en gang distriktsjef Anne-Katrine Skodvin til meg, at butikksjef Elisabeth Falkenberg og meg, 

burde dra og kikke, på en annen Rimi-butikk, som het Rimi Siggerud. 

 

Siden denne butikken nettopp hadde blitt gjort om, til mellomsortiment, (eller noe sånt). 

 

Og i den butikken, så var min tidligere overordnede, på Rimi Munkelia, Leif Jørgensen, butikksjef. 

 

Og jeg var passasjer, mens Elisabeth Falkenberg kjørte ut i 'skogen' der, da. 

 

(Som Leif Jørgensen kalte det. 

 

Han sa en gang, (etter at jeg flytta til Rimi-boligene på St. Hanshaugen, hvor han var en av 

naboene), at han jobba ute i skogen, på Rimi Siggerud. 

 

Og at jeg, (som på den her tida jobba på Rimi Bjørndal), jobba i 'gettoen'. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så da Rimi sin nye stor-butikk, Rimi Mortensrud, skulle åpne. 

 

På den tida som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

Så skulle kassamedarbeider Jørn, (fra Helgeroa), sitte på med meg, hjem til sin student-leilighet, på 

Skullerud, (etter jobben), husker jeg. 

 

Jeg spurte Jørn, om det var greit, at vi kjørte en tur innom Rimi Mortensrud. 

 

For å se hvordan den butikken hadde blitt. 

 

Og det sa Jørn at var greit, da. 

 

Så jeg kjørte i cirka fem minutter, på Europaveien da, (eller hva den veien mellom Ryen og 

Mortensrud heter igjen). 

 

Men det ble bomtur. 

 

For det visste seg det, at Rimi Mortensrud. 

 



Den butikken, den var ikke oppe så lenge, som jeg hadde forestilt meg, da. 

 

Så Rimi Mortensrud var stengt, da Jørn fra Helgeroa og meg, dukka opp der. 

 

Så vi fikk ikke gått inn der, for å se, hvordan den butikken hadde blitt seende ut, da. 

 

Så jeg kjørte bare tilbake igjen, mot Lambertseter og Skullerud. 

 

Og da jeg tok av Europaveien, (blir det vel), for å kjøre opp mot Rimi Nylænde, (i 

Lambertseterveien). 

 

(Like ved Statoil-stasjonen på Abildsø der). 

 

Så var det plutselig speilblankt, (husker jeg). 

 

Og Sierra-en min mista veigrepet, husker jeg. 

 

Så jeg måtte pumpebremse. 

 

Og kjempe for å få tilbake veigrepet, da. 

 

Jeg fikk vel ikke tilbake veigrepet helt, (mener jeg å huske). 

 

Men jeg klarte å pumpebremse, sånn at bilen stoppa, før den kjørte av veien. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg stoppet noen meter foran en annen bilist, (ei dame vel), som hadde sklidd av veien og ut i 

grøfta, (husker jeg). 

 

(Så hu ble kanskje misunnelig på meg, da. 

 

Siden jeg hadde klart å holde bilen på veien. 

 

Noe hu selv ikke hadde klart. 

 

På det glatte føret). 

 

Så måtte jeg jo kjøre videre igjen. 

 

(I tilfelle det kom noen biler bak meg). 

 

Selv om det var glatt. 

 

Så jeg kjørte forsiktig videre, da. 

 

Og jeg kjørte først Jørn hjem til Skullerud, (som var en liten omvei). 

 

Og så kjørte jeg hjem til St. Hanshaugen, vel. 

 

(Hvis jeg ikke kjørte nedom sentrum, for å kjøpe meg en hamburger, på Burger King, i Karl  Johan, 

eller noe sånt). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

(Noe jeg jo gjorde, fra høsten 1998 til høsten år 2000). 

 

Så var det sånn, at Nordstrand-Hilde en gang sa til meg det. 

 

At Benny, (som egentlig het Benedikte), sin lillesøster, nemlig Henriette, hadde blitt prata stygt til, 

fra Hansa/Borg-selgeren. 

 

Han Hansa/Borg-selgeren. 

 

Han hadde nemlig sagt til Henriette det. 

 

At: 'Kan ikke du vaske meg også?'. 

 

Mens Henriette dreiv og vaska dørene til melkekjøla, (eller noe sånt). 

 

(Ifølge låseansvarlig Nordstrand-Hilde, da). 

 

Og dette måtte jeg da ta opp, med han Hansa-selgeren, da. 

 

Og dette så jeg på som en ubehagelig oppgave, husker jeg. 

 

Så jeg drøyde dette, i en del uker, (hvis ikke det var måneder), husker jeg. 

 

Siden at jeg syntes at det var et rimelig flaut tema, å ta opp, da. 

 

(Og siden det ikke var så ofte, at han Hansa-selgeren, var innom butikken, da. 

 

Så det var lett å glemme, å ta opp dette, også). 

 

Men til slutt, så mannet jeg meg opp, og gikk bort til han øl-konsulenten, (som som ølstablere flest, 

var veldig kraftig og tett bygget), da. 

 

(Dette var en kar, i 30-40-årene, vel. 

 

Som hadde kort og krøllete mørkt hår, (mener jeg å huske). 

 

Og han karen, han hadde tidligere vært Borg-konsulent, tror jeg. 

 

(Og han var fra Østfold vel, muligens). 

 

Men så kjøpte vel Hansa opp Borg, tror jeg. 

 

Og så ble han karen Hansa-konsulent istedet, da. 



 

Noe sånt). 

 

Og han Hansa-konsulenten. 

 

Han svarte bare det. 

 

At han skulle begynne i et nytt distrikt, (eller om det var i en ny region), uka etter. 

 

Så vi kom ikke til å få se noe mer, til han, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg var så nervøs, da jeg tok opp det her. 

 

Så jeg sa ikke noe mer, da. 

 

Men jeg forklarte om hva som hadde blitt sagt, i den her samtalen, (mellom Hansa-konsulenten og 

meg). 

 

Til mine lederkolleger, (på Rimi Nylænde), da. 

 

Og det var assistent Wenche Berntsen og låseansvarlig Nordstrand-Hilde, vel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig. 

 

For disse to unge blondinnene, (som begge vel var i begynnelsen av 20-årene, på den her tida), de 

var de 'lavere' lederne, som jeg hadde arvet, fra butikksjef Audi-Monika, da. 

 

Da jeg ble butikksjef, for min første butikk, nemlig Rimi Nylænde, (også kjent som Rimi 

Lambertseter), høsten 1998). 

 

Og jeg så aldri noe mer til han Hansa-konsulenten, da. 

 

For da tror jeg nok at jeg hadde tatt opp det her med distriktsjefen, (eller noe sånt), også. 

 

For som fersk butikksjef, så var ikke det her en enkelt ting, å ta opp, husker jeg. 

 

Så jeg var vel ikke så sikker, når det gjaldt hvordan jeg skulle hanskes, med den her seksuelle 

trakasseringen, (må man vel kalle det), av hun lagerhjelpen Henriette, da. 

 

Men jeg fikk ihvertfall til slutt mannet meg opp nok, til at jeg turte å ta opp denne følsomme saken. 

 

Og klage, direkte til han Hansa-konsulenten, da. 

 

Siden han hadde griseprata, til hu unge Henriette, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 199: Og enda mer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen 

 

På den tida jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Nylænde, (også kjent som Rimi Lambertseter). 

 

(Noe jeg jo gjorde, fra høsten 1998 til høsten år 2000). 

 

Så var det sånn, (husker jeg), at hu Henriette, (lillesøstera til Benedikte aka. Benny). 

 

Hu prata en gang med Lars, oppe ved hermetikkhylla, i butikken, (mener jeg at jeg overhørte). 

 

Lars var jo en kar, som hadde jobba på Rimi Nylænde, ved siden av det siste året på 

ungdomsskolen, vel. 

 

Og som Audi-Monika hadde ansatt, vel. 

 

Mens Henriette ble ansatt av meg, etter at søstera hennes Benedikte, hadde 'dratt' henne med, på en 

varetelling, på slutten av 1998, vel. 

 

For det var visst sånn, at Henriette og lillesøstera til Ingunn, pleide å få lov til det, å jobbe på 

varetellingene, da. 

 

Noe sånt. 

 

Og det som jeg mener at jeg overhørte. 

 

Det var at Lars spurte Henriette, om hu ble med ned på lageret. 

 

Og det ble Henriette med på, da. 

 

Men hva de gjorde nede på lageret, det veit jeg ikke. 

 

Men seinere så så jeg det. 

 

At på innsida av døra, til herredoen der. 

 

Så hadde noen skrevet med kulepenn, (var det vel), at 'her ble jeg sugd'. 

 

(Noe sånt). 

 



Så det var kanskje sånn, at Lars fikk Henriette til å suge han, inne på doen der, da. 

 

Men jeg husker det, at jeg tenkte på den her tida. 

 

(Da jeg la merke til den her grafittien). 

 

At det kanskje var Henning Sanne som hadde skrevet det, i sin tid. 

 

For jeg husker at jeg syntes at det virka som, at Henning Sanne hadde noe seksuelt eller amorøst, på 

gang, med Wenche Berntsen. 

 

På slutten av den tida, som jeg jobba, som assistent, på Rimi Nylænde. 

 

(Noe jeg jo gjorde, fra høsten 1994 til våren 1996). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at etter at Jan Graarud hadde slutta, som distriktsjef, for det distriktet, som Rimi 

Nylænde lå i. 

 

(Noe han vel gjorde, rundt slutten av 1999, mener jeg å huske). 

 

Så ble jeg invitert, til et møte om markedsføring, (må man vel si at det var), på Rimi's hovedkontor, 

(husker jeg). 

 

Dette var mens jeg fortsatt jobba som butikksjef. 

 

Så dette må ha vært før sommeren 2002. 

 

(Da jeg jo sluttet som butikksjef, for å begynte å studere heltid, ved ingeniørhøyskolen). 

 

Og på dette møtet, (som jeg ikke våknet helt på, vel). 

 

(Jeg var vel litt overarbeidet, på den her tida, tror jeg). 

 

Så var det ei dame, som jobba på Rimi sitt hovedkontor. 

 

Som spurte oss butikksjefene, om hvordan bil vi trodde hu kjørte. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og butikksjef Kjell, (fra Rimi Mortensrud), han gjetta på at hu dama kjørte Skoda, da. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Og det var riktig, sa hu dama, (hvis jeg husker det riktig). 

 

(Så selv om hu dama jobba med markedsføring, (eller noe sånt). 



 

Så var hu kanskje ikke så vestlig, da. 

 

Siden hu kjørte et øst-europeisk bilmerke, mener jeg. 

 

Hvem vet). 

 

Og etter dette møtet. 

 

Så skulle jeg levere fra meg et skjema, (eller noe sånt). 

 

Til Jan Graarud, som var liksom var arrangør, av det her møtet, da. 

 

Og da blåste Jan Graarud opp brystkassa si, (som var ganske svær), husker jeg. 

 

Og dulta til meg, med den nevnte brystkassa, da. 

 

(På en slags truende måte, må man vel si). 

 

Da jeg, (som en av de siste vel), bare skulle legge fra meg et skjema, (eller om det var en kulepenn), 

eller noe sånt, da. 

 

(På et slags bord, eller noe sånt, vel). 

 

Så Jan Graarud, han kunne oppføre seg bøllete og nesten militant da, (vil jeg si). 

 

(Jeg hadde jo tidligere sett det, at Jan Graarud hadde spionert på meg, fra bak potetgullhylla, (på 

Rimi Nylænde). 

 

En gang mens jeg avløste pause, (eller noe sånt), som butikksjef der. 

 

Og Jan Graarud nettopp hadde tatt over som distriktsjef, for den butikken, (etter Anne-Katrine 

Skodvin), på nyåret, i 1999). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at på den tida, som jeg jobba som butikksjef, på Rimi Nylænde. 

 

(Noe som jo var fra høsten 1998, til høsten år 2000). 

 

Så pleide jeg jo å kjøre mange av medarbeiderne hjem, etter jobben. 

 

(For jeg huska at Magne Winnem hadde pleid å kjøre en del av sine 'undersotter', fra da han jobba 

som butikksjef, på Rimi Munkelia, hjem etter jobben, da). 

 

Og en gang, som jeg kjørte han Jørn, (fra Helgeroa), hjem til studenthybelen hans, på Skullerud. 

 

Så hadde Jørn og jeg prata om musikk, da. 



 

(Antagelig fordi at jeg hadde CD-spiller, i bilen). 

 

Og da vi kom hjem til Jørn, på Skullerud. 

 

Så stakk Jørn og henta en CD, (med Pearl Jam, eller noe sånt), som jeg fikk låne, da. 

 

Og da jeg skulle gi den CD-en tilbake, til Jørn. 

 

(Noen uker eller måneder seinere). 

 

Så hadde det blitt en ripe, i den CD-en, (husker jeg). 

 

(For jeg hadde jo en tremenning, (som var adoptert fra Korea), som het Øystein Andersen, (fra 

Lørenskog). 

 

Som jeg hadde pleid å  henge en del sammen med, på slutten av 80- og begynnelsen av 90-tallet. 

 

Og Øystein Andersen, han var veldig nøye, når det gjaldt CD-er, (og sånn), da. 

 

Og derfor, så hadde jeg selv også etterhvert fått den vanen, at jeg noen ganger sjekket CD-er og 

DVD-er nøye, for riper osv., da. 

 

Og jeg la merke til det, (at på en eller annen måte), så hadde det blitt en ganske liten ripe, i den CD-

en, da). 

 

Og Jørn, (fra Helgeroa). 

 

Han sa det. 

 

At vanligvis så tok han det ganske nøye, om det ble riper, i CD-ene hans. 

 

Men så fortsatte han med å si at det ikke var så nøye, likevel. 

 

Men han sa ikke hvorfor det ikke var så nøye, akkurat denne gangen. 

 

(Om det ble en ripe i CD-en hans). 

 

Men det var kanskje fordi at han Jørn, (fra Helgeroa), syntes det, at jeg var så grei da, siden jeg 

pleide å kjøre han hjem, (til Skullerud), etter jobben. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 



 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 200: Mer fra slutten av 2003 

 

Rundt månedskiftet november/desember, i 2003, (må det vel ha vært). 

 

Så var jeg halvferdig med studiene mine, (jeg gikk på et bachelor-studie, i IT), ved 

ingeniørhøyskolen. 

 

(Selv om min studiekamerat Dag Anders Rougseth, (som sa at han ble kalt 'Dagga'), og meg, ikke 

hadde fått til noe særlig, i tredje semester. 

 

For jeg fokuserte mest på å lære meg Linux, på en Toshiba laptop, som jeg kjøpte, på Elkjøp, (på 

Carl Berner). 

 

Men den laptop-en, den slutta plutselig å fungere. 

 

(Midt i tredje semester). 

 

Og Elkjøp, (på Carl Berner), de brukte en måned eller to, på å fikse den laptop-en, da. 

 

Og jeg ville ikke bruke min stasjonære PC, til å lære Linux på. 

 

For min stasjonære PC, den brukte jeg til chatting og som multimedia-anlegg, osv. 

 

(Så den PC-en, den ønsket jeg at skulle være stabil, da). 

 

Og Dagga, som var tidligere popstjerne. 

 

Han var litt umotivert, i tredje semester. 

 

Siden hu pene Vestlandsdama, hadde flytta tilbake, til Vestlandet. 

 

Så det gikk litt trått, på skolen, i tredje semester, da. 

 

Men jeg lærte meg mye likevel. 

 

Siden jeg hadde en slags datalab, i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

Og der hadde jeg satt opp et trådløst nettverk. 

 

Og jeg dreiv også, (sammen med Dagga), og lærte meg Linux, på laptop-en min, da. 

 

Og jeg hadde faktisk klart, (mer eller mindre tilfeldig), å installere en 'dual bot', på laptop-en min, 

(på den her tida), husker jeg. 

 

Sånn at man kunne velge, når man startet laptop-en. 



 

Om man ville bruke Linux eller Windows, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Siden jeg ikke skulle ha noen eksamener, dette semesteret. 

 

(Siden jeg hadde jobba mye, sommeren før dette semesteret, (og var litt utslitt). 

 

Og siden det ble problemer med Linux-faget, grunnet problemene med den laptop-en. 

 

For da fikk vi vel ikke gjort en obligatorisk oppgave,  (mener jeg å huske). 

 

Og jeg jobbet også mye, som låseansvarlig, på både Rimi Bjørndal og Rimi Langhus, dette 

semesteret). 

 

Så hadde jeg en del fridager, rundt månedsskiftet november/desember, da. 

 

Siden julestria først tok av for alvor, i de to Rimi-butikkene, som jeg jobbet, litt uti desember. 

 

Så jeg hadde ikke så mange jobbdager, rundt månedsskiftet november/desember, da. 

 

Og jeg hadde heller ikke så utrolig dårlig økonomi. 

 

For jeg hadde fått et forbrukslån, hos DNB på Aker Brygge. 

 

Like etter at jeg begynte å studere igjen, høsten 2002. 

 

For jeg ville gjøre overgangen tilbake til studielivet litt myk, da. 

 

Siden jeg var vant til å jobbe som butikksjef. 

 

Og jeg derfor hadde hatt en grei inntekt, (selv om det var en slitsom jobb). 

 

Og jeg ble litt deprimert, over det, at jeg hadde slutta som butikksjef. 

 

For jeg visste ikke hvordan jeg skulle forklare det, (at jeg slutta som butikksjef), til slekt og kjente, 

da. 

 

(Som kanskje da ville prate negativt om meg, og si det, at det var meg det var noe galt med. 

 

Når jeg selv nok mente det, at det var Rimi, som det var noe galt med, da). 

 

Så derfor ville jeg ha litt ekstra penger, som student. 

 

Sånn at jeg kunne spise god mat, som ferdigpizza og iskrem, og sånn, omtrent hver dag, da. 

 

For å unngå at jeg ble for deprimert, etter at jeg slutta, som butikksjef, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg hadde noen rolige dager, rundt månedsskiftet november/desember, i 2003, da. 

 

Og jeg tenkte litt fremover, mot studietidens slutt, osv. 

 

For fremtidsutsiktene, for oss bachelor IT-studentene, ved HiO IU. 

 

De var bra. 

 

For samfunnet trengte IT-folk, rundt 2005, da vi var ment å være ferdige, med utdannelsen vår, 

(kunne man lese om, i avisene), da. 

 

Så jeg lå nok an til å få en jobb, med 500-600.000 i årslønn, (eller noe sånt), når jeg var ferdig med 

studiene mine, halvannet år, inn i fremtiden, da. 

 

(For jeg hadde jo også jobbet som leder, i Rimi, i mange år. 

 

Og også studert, i to år, ved NHI, (på slutten av 80- og begynnelsen av 90-tallet). 

 

Så jeg hadde mye annen relevant erfaring, enn kun HiO IU, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det jeg så på som et av problemene, iforhold til om jeg kom til å oppnå suksess, i arbeidslivet. 

 

Etter endt studier, ved HiO IU. 

 

Det var det, at jeg hadde begynt å fått noen stygge rynker, i trynet, i årene før jeg begynte, ved 

ingeniørhøyskolen. 

 

Jeg hadde blant annet fått en dyp rynke, på haka, mens jeg lå i senga mi, (i Rimi-leiligheten min), 

og så på en eller annen film, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde også fått en del rynker, rundt og mellom øynene. 

 

På den tida jeg var på sommerferie, i Ayia Napa, sommeren 1998. 

 

Så jeg tenkte det, at jeg kunne kanskje prøve, å få gjort noe med disse rynkene, før jeg måtte på 

jobbiintervjuer osv., sommeren 2005. 

 

(Etter endt studier, ved ingeniørhøyskolen). 

 



Og noen uker før det her. 

 

Så hadde jeg vært innom et parfymeri, på Frogner. 

 

(Mens jeg gikk den ganske korte veien hjem, fra ingeniørhøyskolen, i Cort Adelers gate, i Vika. 

 

Og til Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen). 

 

Og hu litt eldre dama, som jeg prata med, på det parfymeriet, på Frogner. 

 

Hu sa det, at jeg måtte gå til et hudpleie-senter, for å finne noe som virka, mot de rynkene, som jeg 

hadde fått meg, da. 

 

Så da jeg plutselig skjønte det, at jeg hadde en del fridager, like før jul, i 2003. 

 

Så ringte jeg til et hudpleiesenter, da. 

 

Og bestilte en time, hos dem. 

 

Men da syntes jeg at det var sånn, at jeg overhørte det, at ei av de som jobba der, sa i bakgrunnen. 

 

(Mens jeg ringte). 

 

At: 'Han kjenner jeg', (eller noe sånt). 

 

Så da ble det litt flaut, (husker jeg at jeg syntes). 

 

Jeg trodde kanskje at det kunne være hu fra Rimi Karlsrud. 

 

Som jeg hadde møtt, på den biffmiddagen, som Rimi Karlsrud og Rimi Bjørndal hadde hatt, i en 

biff-restaurant, i det samme nabolaget, som Rimi Karlsrud holdt til i. 

 

(Som butikksjef Kristian Kvehaugen fra Rimi Bjørndal og min assistent-kollega Irene Ottesen, (fra 

Rimi Bjørndal), også hadde vært med på). 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Dette var vel noen måneder før jeg hadde den Rimi Bjørndal-personalfesten, våren 1997, (var det 

vel). 

 

Og hu dama, hu traff jeg jo igjen, på utestedet Strauss, i Oslo sentrum, den samme kvelden. 

 

Og hu hadde nesten blitt med meg hjem, (mener jeg å huske). 

 

Og hu jobba i en hudpleie-salong, i Bjerregaards gate, (som var rett rundt hjørnet, for der jeg bodde, 

på St. Hanshaugen), da. 

 

Jeg forstilte meg det, at den hudpleie-salongen, som hu Rimi Karlsrud-dama jobba i. 

 

Kanskje hadde gått konkurs. 



 

Og at hu istedet hadde begynt å jobbe, i en konkurrerende bedrift, da. 

 

(Nemlig den jeg ringte til, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så jeg ringte tilbake til dette firmaet, noen dager seinere, (var det vel). 

 

Og avlyste den timen, da. 

 

Og gikk istedet til et hudpleie-senter, (som muligens var i den samme kjeden, som de jeg hadde 

ringt til), på St. Hanshaugen. 

 

(Ikke så langt unna Narvesen-kiosken der). 

 

Og bestilte time, av ei pen blondinne, i 20-årene kanskje, der. 

 

Men hu misforstod hva jeg ønsket. 

 

(Nemlig å få råd om hvordan jeg skulle bli kvitt noen spesielle rynker rundt øynene og på haka, da). 

 

Så hu blondinna satt meg opp på noe som het 'ansiktsbehandling', (mener jeg å huske). 

 

Og da jeg dro tilbake dit, for å ha den timen, noen dager seinere. 

 

Så var det ei dame, med mørkt, krøllete hår. 

 

I 50-60 åra, vel. 

 

Som skulle liksom 'behandle' trynet mitt, da. 

 

(Ei som jeg seinere har tenkt, at ligna på ei kurslederske, fra da jeg dro på språkreise, til Brighton, 

med STS, sommeren 1985. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og jeg ble vel bedt om ligge ned, på en seng, i et rom, på den hudpleie-salongen, da. 

 

Og hu dama med det krøllete, mørke håret. 

 

Hu smurte flere kremer, i trynet mitt, da. 

 

Og hu gikk også og henta en ekstra krem, for menn, var det vel hu sa. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da jeg kom hjem igjen. 

 

Så så jeg så bleik ut i trynet, (syntes jeg). 

 

Så jeg dro og tok en soltime, i et solstudio, rett over gata cirka, for Rimi-bygget, hvor jeg bodde. 



 

(I Waldemar Thranes gate). 

 

Men jeg syntes at trynet mitt så så rart ut, etter denne såkalte ansiktsbehandlingen og soltimen, da. 

 

Det var liksom som at huden i trynet mitt, hadde blitt veldig tynn og stram, (eller noe sånt) 

 

(Og de nevnte rynkene hadde ikke gått bort, da). 

 

Så jeg lurer på om det var noe tull, med de kremene, som hu dama, på det hudpleiesenteret, hadde 

smurt i trynet mitt, (eller noe sånt), da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 201: Enda mer fra slutten av 2003 

 

Den samme kvelden, (var det vel), som jeg var på den hudpleiesalongen og det solstudioet, på St. 

Hanshaugen. 

 

Så ringte den tidligere butikksjefen på Rimi Langhus, nemlig Thomas Brun, meg. 

 

Thomas Brun hadde vel på den her tida nettopp slutta som butikksjef, på Rimi Langhus, (av en eller 

annen grunn). 

 

Men han lurte på om jeg ville møte han, og en kamerat, på utestedet Studenten, den kvelden, da. 

 

Jeg var vel litt urolig siden jeg syntes at trynet mitt så litt rart ut. 

 

Men jeg sa at det var greit, da. 

 

Og jeg møtte så Thomas Brun og en kamerat av han, (fra Fredrikstad vel), på utestedet Studenten, i 

Karl Johan da, den samme kvelden. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det bordet som Thomas Brun, kameraten hans fra Fredrikstad og jeg satt og drakk øl ved. 

 

Det var i første etasje, på Studenten der. 

 

Vi satt ved et bord, omtrent på det samme stedet, som Christian Grønli og jeg, hadde sittet og 

drukket øl. 

 

Da Christian Grønli, (som jo bodde i Spania, på den her tida), var på besøk, i Oslo, et år eller to 

tidligere. 

 

(Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi hadde drukket et par øl, (må det vel ha vært), på Studenten. 

 

Så foreslo Thomas Brun at vi skulle dra på et utested, som het Headlines and Deadlines. 

 

(Noe sånt). 

 

Dette utestedet lå i Akersgata, vel. 

 

Og jeg kjente godt til dette utestedet. 

 

For David Hjort hadde dratt meg med, til dette utestedet, et par ganger. 

 

På den tida, som han var sammen, med Linn Korneliussen. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På utestedet Headlines and Deadlines. 

 

Så virka det som for meg, at Thomas Brun kjente ei dame, som jobba, i garderoben der. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Dette var ei mørkhudet, (muligens asiatisk), dame, (mener jeg å huske). 

 

(Som var i 18-20-års alderen, kanskje). 



 

Og mens Thomas Brun prata såvidt med henne, (var det vel). 

 

(Og jeg prøvde å skjønne hvordan Thomas Brun kunne kjenne disse garderobe-damene, osv). 

 

Så klipte hu mørkhuda dama av den nederste delen, av en hvit t-skjorte, (med reklame for utestedet 

vel), som hu hadde på seg. 

 

Og så knøyt hu t-skjorta sammen, under puppene sine, da. 

 

Sånn at magen hennes, ble bar, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

(Det som skjedde på Headlines and Deadlines, forresten. 

 

En gang David Hjort dro meg med dit, et par-tre år vel, før det her. 

 

Det var at like før stengetid, en lørdag vel, så prøvde en neger, å stjele en brun jakke med hvitt for. 

 

Som jeg hadde fått av søstera mi Pia, til jul, en gang, (var det vel), noen år før det her. 

 

For på den tida, så hadde de vel ikke garderobe, på dette utestedet, (tror jeg). 

 

Ihvertfall så var det sånn, at da jeg gikk for å kikke etter jakka mi, (mens jeg var ganske full), da. 

 

At da hadde han negeren, (som var ganske stor, må man vel si), akkurat tatt den jakka, da. 

 

(La jeg tilfeldigvis merke til). 

 

Så jeg sa til han negeren, at det var min jakke, da. 

 

Og så fikk jeg tilbake jakka mi, da. 

 

Og dette var midt på vinteren, så det hadde nok blitt rimelig kaldt, å gått uten jakke hjem, (vil jeg 

nok tippe på). 

 

(Og jeg ville jo også blitt seende rimelig dum ut. 

 

Ovenfor de andre folka, som var i følge, til David Hjort, da. 

 

Må man vel si. 

 

Hvis jeg ikke hadde klart å finne jakka mi, liksom). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men). 

 

Jeg hadde jo en slags ferie, på den her tida. 

 

Dette var jo etter at studiene var slutt. 

 

Så jeg hadde noen fridager, da. 

 

Dette var forresten midt i uka. 

 

Og ikke en helgedag, da. 

 

Så det var ikke så mange folk, ute på byen. 

 

Og Thomas Brun og han kameraten hans, fra Fredrikstad. 

 

De skulle kanskje på jobb, dagen etter, (eller noe sånt), da. 

 

Så jeg fortsatte drekkinga aleine, (husker jeg). 

 

Jeg husker at jeg ble ganske full, på Studenten og Headlines and Deadlines. 

 

Og så dro jeg på So What. 

 

For det var et av mine stamsteder, i Oslo, da. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere). 

 

Og da jeg kom fram dit. 

 

Så hadde de bytta navn, til Garage, husker jeg. 

 

Så det var litt nedtur. 

 

At det stedet hvor jeg hadde funnet hu 'So What-dama', som jeg dro med hjem, og hadde et one 

night stand med, en del år, før det her. 

 

(Like etter at jeg hadde flytta til St. Hanshaugen. 

 

Som jeg har skrevet om, i et av de første kapitlene, i denne boka). 

 

Hadde gått konkurs da, (virka det som). 

 

Men jeg hadde jo vært på dette utestedet, i Grensen, som student, (sammen med Magne Winnem), 

på slutten av 80-tallet. 

 

Og da het dette utestedet Marylin, (husker jeg). 

 

Så det var jo ikke første gang, at dette utestedet skifta navn. 



 

Og Garage, det utestedet hadde visst en slags lignende musikk-profil, av So What, da. 

 

(Ettersom jeg forstod det, ihvertfall). 

 

Og det fantes visst et utested ved navn Garage, i Bergen, (fant jeg ut). 

 

 (Noen må vel ha fortalt meg det). 

 

Så So What hadde nå blitt til en slags 'under-avdeling', av et utested i Bergen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg gikk rundt i fylla der, (i den øverste etasjen, for underetasjen var stengt, husker jeg), og kalte 

det stedet for 'Garbage', ihvertfall en gang, (husker jeg). 

 

(Sikkert når jeg snakka med ei dame der, (eller noe sånt). 

 

For jeg var rimelig full, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle skrive mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 202: Og enda mer fra slutten av 2003 

 

Etter at jeg hadde vært på Garage. 

 

(På den byturen, som jeg begynte å skrive om, i det forrige kapittelet). 

 

Så dro jeg på Last Train, (må det vel ha vært). 

 

Dette var fordi at dette var midt i uka, og de fleste utestedene var stengt, da. 

 

Jeg var ganske full. 

 

Men jeg så at det var ledig plass, i baren, ved siden av en pen brunette. 

 

Og kom vel såvidt i snakk med henne, mens jeg drakk øl der, da. 

 



(Noe sånt). 

 

Men så dro plutselig hu brunetta hjem. 

 

Og en kar hu kjente, begynte å egle seg inn på meg. 

 

Jeg skjønte ikke at han var homo. 

 

Men trodde at dette bare var en slags svire-bror, da. 

 

Så jeg lot han få ligge over, på sofaen, hjemme hos meg. 

 

(Siden jeg nok var litt full. 

 

Etter å ha drukket mye øl. 

 

Og jeg hadde jo også tatt en soltime, den dagen. 

 

Så jeg var kanskje litt døsig og, da. 

 

Og han karen kjente jo hu  pene brunetta, så). 

 

Han karen, han ville se porno, hjemme hos meg, husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og jeg stolte ikke helt på han. 

 

Så jeg husker at jeg la meg med klærna på. 

 

Og jeg la ting som lommeboka mi og Ipod-en min, i lommene mine, i buksa, som jeg sov i da, 

(husker jeg). 

 

Han karen, han jobba som frisør, ute i Sandvika, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Og han prøvde to ganger å krabbe opp i senga mi, etter at jeg hadde lagt meg, (husker jeg). 

 

Men da bare dytta jeg han ut av senga, med beina, (mens jeg hadde ryggen mot veggen), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at han frisøren skrøyt av hvor mye han tjente, (som frisør), husker jeg. 

 

Og han sa at jeg skulle få en gratis hårklipp av han, (ute i Sandvika vel), siden han fikk ligge over 

på sofaen min, da. 

 

Og da bare jattet jeg med, da. 

 



Og lot som at jeg syntes at dette var veldig gjevt, da. 

 

Men jeg tok selvfølgelig aldri kontakt med han homse-frisøren, etter den her episoden. 

 

Og jeg dro heller aldri på Last Train igjen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at han homse-frisøren. 

 

Han chatta med noen damer, på irc, (på #Oslo, på ef-net, kan det vel ha vært). 

 

Og prøvde å få de irc-damene, til å dra bort til meg, og blir med på å ha sex, (eller noe sånt), da. 

 

Og jeg var rimelig full, så jeg satt for det meste og så på, mens han homo-frisøren chatta, på PC-en 

min, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og han homo-frisøren, han dreit forresten også ut bartenderen, på Last Train, (husker jeg). 

 

Dette var en bartender, som var i 40-åra kanskje, vel. 

 

(En bartender som hadde ganske langt, mørkt hår, mener jeg å huske. 

 

Noe sånt). 

 

Og han homo-frisøren visste fornavnet på han bartenderen da, (husker jeg). 

 

Men jeg har glemt navnet på han bartenderen nå. 

 

Og jeg har også glemt hva det var, som han homo-frisøren mobba han bartenderen med. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på den tida her. 

 

At jeg hadde sett en kar, som satt foran meg, i forelesningsalen, på HiO IU, (i Cort Adelers gate). 

 

Som hadde en mobil, som jeg syntes at så bra ut, da. 



 

For den mobilen hadde kamera osv., da. 

 

Og min mobil, den var ganske gammeldags, da. 

 

(Og den mobilen min slutta vel å virke muligens og. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg dro på en mobil-butikk, som lå like ved Oslo City. 

 

Den mobilbutikken, lå i en liten gate, som gikk mellom Storgata og Oslo City, (husker jeg). 

 

Og det var en kjedebutikk, da. 

 

(Jeg sjekka Google Maps nå. 

 

Og den gata jeg tenkte på, den heter Nygata, så jeg). 

 

Og det var muligens sånn, at den butikken sendte meg videre, til en annen butikk, i den samme 

kjeden, i Østbanehallen eller Oslo S. 

 

Det husker jeg ikke helt sikkert nå. 

 

Men de hadde en sånn mobil, som jeg tenkte på, da. 

 

Nemlig en Sony Ericsson-mobil. 

 

Og mobil-butikken sa at disse mobilene, de var veldig populære. 

 

Så de hadde vært utsolgt, (var det vel). 

 

Men de hadde fått et lite parti fra England. 

 

(Sa en kar i 20-åra, var det vel). 

 

Som det stod 'T-Mobile' på, da. 

 

Og dette var rimelig rart, (må man vel si). 

 

Men det var vel sånn at jeg trengte en ny mobil, (mener jeg å huske). 

 

Og at denne mobilen så ganske kul ut, da. 

 

Så jeg syntes ikke at det gjorde noe, at det stod 'T-Mobile', på den mobilen, da. 

 

Så jeg kjøpte bare den, da. 

 

(Og den mobilen kosta vel 700-800 kroner, kanskje. 

 

Noe sånt). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 203: Julebordet 2003 

 

Rimi Bjørndal, (hvor jeg jobba som låseansvarlig), skulle ha julebord, på Triaden-senteret, (i 

Lørenskog), i begynnelsen av desember 2003, (må det vel ha vært), husker jeg. 

 

(Jeg jobba jo også som låseansvarlig, på Rimi Langhus, på den her tida. 

 

Men jeg kan ikke huske at jeg ble invitert, på noe julebord, med dem, i 2003. 

 

Men jeg tok vel ikke det så nøye. 

 

Det var vel mer enn nok, å dra på et julebord, tenkte jeg vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg jobbet denne lørdagen. 

 

(Som hver lørdag, var det vel. 

 

Jeg jobbet nemlig fra klokken 13 til cirka klokken 19, (som leder), på Rimi Bjørndal, på lørdagene. 

 

På den her tida. 

 

Og jeg hadde også jobbet på torsdagene, fra klokka 16 til cirka klokka 22, var det vel. 

 

Som leder, da. 

 

Men en stund etter at jeg også begynte å jobbe fredager, på Rimi Langhus, fra klokka 13 til cirka 

klokka 21, vel. 

 



Så sa jeg til butikksjef Johan, på Rimi Bjørndal, at det var greit, at jeg slutta å jobbe torsdager, på 

Rimi Bjørndal. 

 

For det ble for mye jobbing, merka jeg. 

 

Det gikk ut over studiene, i tredje semester, ved HiO, merka jeg. 

 

Men grunnen til at jeg også ville jobbe fast, på Rimi Langhus. 

 

Det var fordi at jeg gikk så dårlig overens, med butikksjef Johan, på Rimi Bjørndal. 

 

(Jeg stolte ikke helt, på han butikksjef Johan, (på Rimi Bjørndal), da. 

 

For å si det sånn). 

 

Så jeg ville gjerne ha to jobber, da. 

 

I tilfelle det gikk 'rett vest', når det gjaldt Rimi Bjørndal-jobben. 

 

For jeg var avhengig av å jobbe i Rimi, for husleia mi, i Rimi-bygget, den ble trukket direkte, fra 

lønninga mi, (hver måned), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De Rimi Bjørndal-lederne, som jobba heltid, (må det vel ha vært). 

 

De hadde bestilt en maxi-taxi, (var det vel). 

 

(Hvis ikke det var to drosjer, da). 

 

Som kjørte fra Bjørndal og til Triaden-senteret, (hvor jeg jo forresten hadde jobba, på Matland/OBS 

Triaden, fra høsten 1990 og fram til jula 1992, da jeg begynte å jobbe, på Rimi Munkelia), etter 

jobben. 

 

(Så jeg syntes at det var litt rart, (husker jeg), at dette julebordet, skulle være, på Triaden-senteret. 

 

Men jeg vet ikke hvem som hadde bestemt det. 

 

For jeg jobba jo bare som låseansvarlig, (en dag i uka), på den her tida. 

 

Så jeg hadde ikke noe med julebordet å gjøre, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Assistent Ivan, (var det vel), han begynte å 'bable' om,  på slutten av denne lørdagsvakta, (var det 

vel). 

 

At de hadde funnet noe øl, som hadde gått ut på dato. 

 

Og denne ølen ville Ivan at vi skulle drikke, i drosjene, mens disse kjørte til Lørenskog, da. 

 

Men dette hørtes veldig 'harry' ut, syntes jeg. 

 

Så jeg kjøpte meg istedet en six-paxk, med 0.33 liter Ringnes-pils, da. 

 

Like før butikken stengte, vel. 

 

Og det å spise mat, som hadde gått ut, på dato. 

 

(Uten å betale, for disse varene). 

 

Det var; (såvidt jeg husker), ikke lov, i Rimi. 

 

For Rimi var redd for at de ansatte da ville spekulere. 

 

Og med vilje la mat, (eller øl, som i dette tilfellet), gå ut på dato. 

 

Så dette med å drikke øl, som hadde gått ut på dato, i drosjen, på vei til julebordet. 

 

Det var ikke bare som noe harry. 

 

(Sånn som jeg forstod det). 

 

Men det var også som noe 'synd og skam', (i Rimi), da. 

 

Men jeg jobba jo bare som låseansvarlig, en dag i uka. 

 

Og jeg hadde jo hatt konflikter, både med butikksjef Johan, (og også med Lars Boye), tidligere, i 

denne butikken, (etter at jeg begynte der, som låseansvarlig, sommeren 2002).. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så jeg orka ikke å lage noe spetakkel ut av det, at assistent Ivar drakk øl, som hadde gått ut på dato. 

 

(Noe som vel ikke var lov, i Rimi. 

 

Vanligvis, ihvertfall. 

 

Hvis ikke Ivan og/eller butikksjef Johan, hadde fått godkjent dette, av distriktsjefen, (eller noe sånt), 

da. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, det kan forresten ha vært Tuborg-øl, som jeg kjøpte, (en six-pack av),  før dette julebordet. 

 

For jeg pleide vel å kjøpe det billigste merket, av de 'vanlige' øl-merkene. 

 

(Siden jeg jo har gått økonomi-linja, på handel og kontor. 

 

Så prøvde jeg nok antagelig å være litt økonomisk også. 

 

Noe sånt). 

 

Og Tuborg-øl ble plutselig ganske billig, de siste årene, som jeg bodde i Norge, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mener også å huske det, at det var en eller annen. 

 

Som ville ha en øl av meg, i drosjen, på vei til julebordet. 

 

(Muligens Mathias, som holdt med Lillestrøm, i fotball. 

 

Hm). 

 

Så det var nok ikke bare meg, som syntes at det ble harry, å drikke øl, som hadde gått ut på dato. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom fram til Triaden-senteret. 

 

Så hadde de Rimi Bjørndal-lederne, som jobba heltid, (må det vel ha vært). 

 

De hadde leid et hotellrom, på hotellet, på Triaden-senteret, (visste det seg). 

 

Og der samla alle Rimi Bjørndal-folka seg, og drakk og prata osv., før julebordet starta for fullt, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

En uke før julebordet, (eller noe sånt). 

 

Så hadde jeg begynt å chatte, med ei dame, (i 20-årene, eller noe sånt vel), som het Charlotte, som 

var fra uti Follo, vel. 

 

(Jeg mener å huske at hu sendte meg bilde, på irc, (eller noe sånt). 

 

Og at hu var ganske pen også, vel). 

 

Og mens vi satt på det her hotell-rommet. 

 

Så sendte hu Follo-dama meg en tekstmelding da, (mener jeg å huske). 

 

Og da, så hadde jeg jo nettopp kjøpt meg ny mobil. 

 

Så jeg knota litt, da jeg skulle svare, på den her tekstmeldingen, da. 

 

(Siden jeg var vant med å ha Nokia-mobiler. 

 

Og dette var en Sony Ericsson-mobil, da). 

 

Så jeg gikk ut på gangen, på det hotellet da, (husker jeg). 

 

(Siden det var så mye bråk, på det hotell-rommet. 

 

Og jeg var kanskje litt pussa. 

 

Så jeg tenkte vel at det ble enklere å sende tekstmelding, hvis jeg gikk ut på gangen der, da). 

 

Og da gikk også hu Songûl Özgyr, (som ble kalt Sony), og Mathias, ut på gangen der, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde knota litt, ute på gangen, på det hotellet. 

 

Så begynte hu Songül Özgyr, som stod litt unna meg, i gangen der. 

 

Å plutselig rope navnet mitt. 

 

Hu skulle ha meg med inn på hotellrommet igjen, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men jeg bare ropte tilbake: 'Yes Sir'. 

 

En vane jeg etterhvert hadde fått meg, den tida jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal.. 

 



For det var også blant annet to lubne pakistanske damer, som jobba, i den butikken. 

 

Og hu ene av de, hu hadde en gang skreket til meg, (om noe jobb-greier), inne på melkekjøla der, 

da. 

 

Og jeg var så lei av det, at folk skreik til meg, (istedet for å prate), på Rimi Bjørndal. 

 

Så jeg begynte bare å skrike 'yes Sir' tilbake, når jeg ble skreket til, da. 

 

For jeg syntes at det ble som noe militært, (eller noe sånt), når de Rimi Bjørndal-folka, dreiv med 

den her skrikinga si, da. 

 

Så jeg ville liksom markere det litt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det ble nok litt dårlig plass, til alle Rimi Bjørndal-folka, inne på det nevnte hotell-rommet. 

 

Jeg satt bare oppå et bord, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg tror ikke at noen satt ved siden av meg. 

 

Jeg mener å huske det, at jeg klarte å velte en ølflaske, ned fra det bordet. 

 

Og at noen Rimi Bjørndal-damer da tørka opp øl-en, (som hadde rent ut, på gulvet), da. 

 

Uten at de kjefta noe på meg, vel. 

 

Men jeg spurte, om det var meg, som hadde klart å velte den ølflaska. 

 

(Siden jeg ble ganske fort pussa, vel. 

 

Jeg hadde jo vært på en skikkelig fyllerangel, tidligere denne uka, også. 

 

Som jeg har skrevet om, i de forrige kapitlene). 

 

Og da svarte de Rimi Bjørndal-damene, som tørka opp, at det var jeg, som hadde velta den ølflaska, 

da. 

 

(Men de kjefta ikke noe, såvidt jeg kan huske). 

 

Og jeg kjeda meg vel en del, der jeg satt aleine, på det bordet. 

 

Så jeg tok et bilde av Fahkar, (fra Pakistan), da. 

 

(Som satt rett ovenfor meg, på en seng, vel). 



 

Med den nye mobilen min. 

 

Som var den første mobilen jeg hadde hatt, som hadde kamera, da. 

 

Og Fahkar, han hadde på seg en ganske kul dress, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg klarte vel også å lure med to søte blondiner, (i 17 års-alderen vel), som også jobba, på Rimi 

Bjørndal, (på det bildet). 

 

For disse to blondinene, de satt ikke så langt unna han Fahkar, da. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Under middagen, så satt jeg ikke så langt unna butikksjef Johan, (mener jeg å huske). 

 

(Denne middagen var vel antagelig i det samme lokalet, hvor jeg var på julebord, med 

Matland/OBS Triaden, jula 1990. 

 

Da jeg endte opp med å kline med hu Beate, fra Rasta, (i fylla). 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Imellom butikkjsjef Johan og meg, så satt det ei Rimi Bjørndal-dame, (i begynnelsen av 30-åra vel), 

som jeg vel aldri hadde jobba sammen med, (tror jeg), siden jeg bare jobba der, på lørdager, (på den 

her tida). 

 

Men hu Rimi Bjørndal-dama, hu visste hva jeg het, da. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Og butikksjef Johan, han var visst homo, hadde vel noen fortalt meg, på jobben. 

 

Så da hu Rimi Bjørndal-dama. 

 

(Som vel var borddama, til han Johan, som satt på enden, av det her bordet). 

 

Da hu kom tilbake fra toalettet, (eller noe sånt). 

 

Så hadde en kelner visstnok tatt maten hennes, (mens hu var borte), da. 

 

Og det var fri buffet der. 

 

Så man kunne jo bare gå å ta seg mer mat, hvis man ville. 

 

(Jeg husker for eksempel at jeg surra litt rundt der, og så det, at hu Candelia, (fra Rimi Bjørndal og 



Pakistan vel), tok noe fisk av noe slag, oppå tallerkenen sin, da. 

 

Og da prøvde jeg å ta en smak, av den matretten, (jeg også da), mener jeg å huske. 

 

For jeg tenkte at kanskje det var noe god mat, da). 

 

Men likevel, så ble hu do-dama sur, da. 

 

Og begynte å klage, siden noen hadde tatt maten hennes, mens hu hadde vært på do, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg er ikke noe ekspert, på hvem som er borddame, osv. 

 

Men i Min Bok 2, så skrev jeg vel om det, at jeg var på juleball, med NHI, (på Holmenkollen Park 

Hotell vel), jula 1989. 

 

Og da hadde jeg ei pen borddame, som jeg mener, at satt til høyre for meg, ved det matbordet. 

 

Og hu do-dama, hu satt til venstre for meg, (ved bordet), da. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Så hu må vel da ha vært borddama, til butikksjef Johan, (tror jeg). 

 

Men han var jo homo. 

 

Og heller ikke assistent Ivan, sa noe, når hu do-dama, begynte å klage så fælt, da. 

 

Så jeg begynte å tulle litt, med hu do-dama, da. 

 

Siden butikksjef Johan var homo, mener jeg. 

 

Og kanskje ikke tok sine plikter, som mann, så alvorlig, da. 

 

(For alt hva jeg vet, ihvertfall). 

 

Så jeg fant på noe tull, da. 

 

(For jeg hadde egentlig ikke lagt merke til hva som hadde skjedd, med maten, til hu do-dama, da). 

 

Men jeg tenkte det, at jeg fikk prøve å være litt morsom, siden det var julebord, og sånn, da. 

 

Så jeg sa det, da. 

 

(Til hu do-dama). 

 

At det var jeg som hadde spist opp maten hennes. 

 

(Mens hu hadde vært borte, da). 

 

For hu do-dama, hu var så sur, på han kelneren der, da. 



 

Og dette var jo et julebord, liksom. 

 

Så det ødela nesten julestemningen, da hu do-dama, begynte å klage så fælt, da. 

 

Og da ble hu do-dama i litt bedre humør, da. 

 

Selv om jeg ikke tror at hu do-dama faktisk trodde på det, at det var jeg, som hadde spist opp maten 

hennes. 

 

Jeg bare tulla litt, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at mens vi satt og spiste der. 

 

Så spurte butikksjef Johan meg. 

 

Om jeg kunne jobbe noen ekstra vakter, på noen bestemte dager, (på Rimi Bjørndal), før jul. 

 

(Fordi at de trengte fler folk, til å jobbe, i julestria, da). 

 

Og jeg syntes vel at det var litt rart å ta opp det her, på julebordet. 

 

(Etter at vi hadde begynt å drikke, osv.). 

 

Men jeg sa at det var greit, da. 

 

For jeg hadde jo fri fra HiO IU, i jula. 

 

Så da kunne jeg vel like gjerne jobbe litt ekstra, tenkte jeg vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker også det. 

 

At Songül Özgyr, hu gikk bort til assistent Ivan, mens vi satt ved matbordet der. 

 

Også begynte hu å flørte med han, (eller noe sånt), virka det som. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter middagen, så satt vi Rimi Bjørndal-folka, i en slags gang, (eller noe sånt), inne på Triaden-

senteret der, da. 

 

Og Mathias, (var det vel), han begynte å bable om at jeg holdt med Everton. 

 

Og at Everton hadde en spiller, som het Wayne Rooney, som var atten år gammel, men som så ut 

som at han var 30, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Thomas Brun, han var også på det her julebordet da, (husker jeg). 

 

(Så dette julebordet. 

 

Det var nok ikke bare for Rimi Bjørndal. 

 

Men det var nok for en 'hel haug' med Rimi-butikker, (vil jeg nok tippe på). 

 

Selv om jeg ikke husker, hvilken Rimi-butikk det var, som Thomas Brun jobba på, på den her tida. 

 

Etter at han slutta, som butikksjef, på Rimi Langhus, noen måneder før det her, vel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Thomas Brun, han dro meg med, omtrent 'hele tida', ned på diskoteket, på Triaden-senteret der, 

(husker jeg). 

 

(Etter middagen, da). 

 

Det diskoteket heter vel 'Spørr Gunnar'. 

 

Og Magne Winnem og jeg, vi hadde vært der, ihvertfall en gang, under den første studietiden min, i 

Oslo, (husker jeg). 

 

(Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nede på dansegulvet, på Spørr Gunnar der. 

 

Så maste Thomas Brun på meg, 'hele tida', om at jeg måtte ta av meg dress-jakka mi, (mens jeg 

liksom rocka, ute på dansegulvet der da), husker jeg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men jeg ville ikke ta av meg dressjakka. 

 

For jeg hadde jo litt problemer, med at huden i trynet mitt, plutselig hadde blitt så stram og tynn. 

 

(Noe sånt). 

 

Etter at jeg hadde vært på den hudpleiesalongen og det solstudioet, på St. Hanshaugen der, tidligere 

den samme uka. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et av de forrige kapitlene). 

 

Så jeg ville ikke ta av meg dressjakka, da. 

 

Siden jeg da var redd for, at jeg ikke ville se så tøff ut liksom, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg lurte litt på, om det var noe slags 'nazi-kongress', (eller noe sånt), på hotellet, på 

Triaden-senteret, denne helgen. 

 

For det var så mange blonde, staute og vellykka folk liksom, som stod rundt det her dansegulvet, da. 

 

(Og så på det, at Thomas Brun og meg rocka, ute på dansegulvet der, da). 

 

Og etter at Thomas Brun ble borte litt. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så prøvde jeg å prate med ei pen blondinne, (husker jeg), som stod ved dansegulvet der, da. 

 

Og akkurat da jeg stod og prata, med hu pene blondinna, så kom Luly, fra Rimi Kalbakken forbi, 

(sammen med en ung kavaler), husker jeg. 

 

Så da sa jeg 'hei' til Luly, (mens hu gikk forbi da), husker jeg. 

 



Men Luly kjente meg ikke igjen, (husker jeg). 

 

Så jeg måtte forklare hvem jeg var, da. 

 

Luly fortalte det, at hun skulle begynne å jobbe, på en fritidsklubb, på Kalbakken, (mener jeg å 

huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Men hu var vel på Triaden-senteret der, som Rimi Kalbakken-medarbeider, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og etter at Luly hadde gått ut, på dansegulvet, så forklarte jeg det, til hu pene blondinna, (som jeg 

stod ved siden av), at Luly var min tidligere kollega, (eller 'undersott'), da. 

 

Men da bare stakk hu pene blondinna, bort til noen andre folk, (eller noe sånt), mener jeg å huske. 

 

Og så ble jeg stående der litt aleine, (ved dansegulvet), og så på det, at hu Luly, (fra Somalia vel), 

dansa med han unge kavaleren sin, (som også var farget), da. 

 

(For jeg var litt full, da). 

 

Mens hu Luly vel så litt tilbake på meg, fra dansegulvet, (en gang i blant ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

For han unge kavaleren hennes, han var ganske sjenert, vel. 

 

(Virka det som, for meg, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu do-dama, fra middagen. 

 

(Hu som klagde så fælt, når en kelner, hadde tatt maten hennes. 

 

Mens hu var på do, (eller noe sånt). 

 

Og som seinere ble veldig skrålete. 

 

Etter at jeg begynte å tulle litt, og sa at det var meg, som hadde spist opp maten hennes). 

 

Hu var nok ei husmor, fra Bjørndal, som kjeda seg litt, og som derfor begynte å jobbe litt, på Rimi 

Bjørndal, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og det var også ei annen sånn husmor der, (må hu vel ha vært), som nettopp hadde begynt å jobbe, 

på Rimi Bjørndal, da. 



 

Og hu ville også at jeg skulle underholde henne, på det her julebordet da, (virka det som). 

 

Men da hadde jo jeg allerede underholdt hu do-dama. 

 

(Eller ihvertfall prøvde å være litt morsom, under middagen). 

 

Så da var jeg kanskje litt lei, av å underholde, sånne Bjørndal-husmødre, da. 

 

For hu andre husmora, hu egla seg også litt innpå meg, (må jeg si, at det virka som), nede på 

diskoteket der. 

 

Og det er mulig at min tidligere butikksjef-kollega, Irene Ottesen, også var der. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

Men jeg ble kanskje litt lei, av å måtte underholde, alle de 'konene', som var med, på det her Rimi-

julebordet, da. 

 

Så litt utpå kvelden der, så var jeg mer interessert i å fly rundt, og sjekke opp damer osv., (må jeg 

innrømme). 

 

(For det formelle, ved det her julebordet, var vel ferdig, etter middagen, mente vel jeg. 

 

Og det er vel grenser for hvor formelle, som sånne julebord er, og. 

 

Det er vel gjengs, at det skjer mye rart, på sånne julebord. 

 

Det er vel ganske kjent, (fra aviser og lignende), mener jeg. 

 

Og det heter det seg vel ofte, at nesten alt, er lov, på julebordet. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det rareste, som jeg så, på det her julebordet. 

 

Det var like før jeg dro derfra. 

 

Og det som hendte. 

 

Det var at en del av oss, som holdt ut lengst, (fra Rimi Bjørndal), vi endte opp, på det hotellrommet, 

som noen av de lederne, som jobba heltid, på Rimi Bjørndal, vel må ha leid. 

 

Og det som hendte der, det var veldig rart. 

 

Rimi Bjørndal de hadde tydeligvis en del sånne 'husmødre' eller 'koner', i 30 års-alderen, jobbende 



der. 

 

Som butikksjef Johan, vel må ha ansatt, iløpet av 2003, da. 

 

Og jeg jobba jo mest seinvakter, (på torsdager og lørdager), på Rimi Bjørndal, i 2003. 

 

Og jeg jobba jo som 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus, sommeren 2003. 

 

(Hadde butikksjef Johan, fra Rimi Bjørndal, bestemt. 

 

Antagelig i samarbeid med Thomas Brun, (som var butikksjef, på Rimi Langhus, på den tida). 

 

Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så jeg hadde ikke fått med meg alt av det som hadde skjedd, av ansettelser osv., (på Rimi Bjørndal), 

dette året, da. 

 

(For butikksjef Johan, han var også elendig til å informere, (må man vel si). 

 

Og han hadde aldri ledermøter, (eller lignende), da. 

 

Og det ene personalmøtet, som jeg kan huske å ha vært på, på Rimi Bjørndal, mens butikksjef 

Johan, var butikksjef der. 

 

Det var sånn, at de ansatte var delt opp i to grupper, (som hver hadde personalmøte, på forskjellig 

tidspunkt), da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så jeg hadde ikke hatt noe særlig sjans, til å bli kjent med, de her nye medarbeiderne, (som 

butikksjef Johan hadde ansatt), da). 

 

Så jeg ante jo ikke hvem de her nye Rimi Bjørndal-'kjærringene' var engang, (må jeg si). 

 

Men jeg skjønte at de nok jobba, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Og jeg havna på et slags nachspiel, sammen med disse 'konene', og assistent Ivan, på det nevnte 

hotellrommet, litt utpå natta, da. 

 

(Kanskje fordi at jeg skulle hente jakka mi der, (eller noe sånt). 

 

Hvem vet). 

 

Og der skjedde noe av det rareste, som jeg har sett, i hele mitt liv, (må jeg innrømme). 

 

For mens jeg satt der, (på det samme bordet muligens, som jeg jo hadde velta en ølflaske fra, 

tidligere denne kvelden). 

 

Så strippa plutselig assistent Ivan av seg alle klærne, (husker jeg). 

 

Og så lå han til slutt, på senga, på det hotellrommet. 

 



(På ryggen). 

 

Kun iført en tigerstripete, (var det vel), underbukse, da. 

 

Og da gikk jeg ut derfra, (fra det hotellrommet), må jeg innrømme. 

 

For da skjønte jeg det sånn. 

 

Som at alle de Rimi Bjørndal-kjærringene, skulle ri han Ivan, (i den hotellsenga da), eller noe 

lignende. 

 

Og dette perverse orgie-greiene. 

 

Det hadde ikke jeg noe lyst til å ha noe med å gjøre, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så jeg bare prøvde å komme meg bort, (fra Triaden-senteret), raskest mulig, da. 

 

Og jeg fikk haik med to vietnamesiske damer, (var de vel), som jeg tippa på, at antagelig jobba, på 

Triaden-senteret, da. 

 

Og disse vietnamesiske damene, de skulle til Rasta da, (sa de). 

 

(For jeg hørte at noen andre folk, (som stod utafor Triaden-senteret der), spurte disse damene om 

hvor de skulle, da. 

 

Samtidig mens at jeg selv gitt ut, fra Triaden-senteret). 

 

Og jeg tenkte kanskje det, at disse utenlandske damene, kanskje kjente meg igjen, fra den tida, som 

jeg selv jobba, på Triaden-senteret, (på Matland/OBS Triaden), da. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Så jeg turte å spørre de, om jeg fikk sitte på, til Rasta, ihvertfall. 

 

Og da vi kom fram, til Rasta. 

 

Så spurte jeg disse damene. 

 

Om de gadd å kjøre meg, det ganske lille ekstra stykket, bort til Karihaugen, da. 

 

Mot at de fikk 50 kroner av meg. 

 

For Rasta, det er liksom midt ute, i 'huttaheita', da. 

 

Mens Karihaugen, det er like ved Ellingsrudåsen, hvor jeg jo bodde, de årene jeg leide av Ungbo, (i 

Skansen Terrasse 23), fra 1991 til 1996, (var det vel). 

 

Og de to vietnamesiske Triaden-damene. 

 

De sa at det var greit, å kjøre meg, bort til Karihaugen, da. 



 

Mot at de fikk 50 kroner. 

 

Så jeg ga disse damene en femtilapp, da. 

 

Og sa takk for turen. 

 

For jeg fikk jo nesten sjokk. 

 

Da jeg så at han assistent Ivan, plutselig la seg ned, på en dobbeltseng, på det nevnte hotellrommet, 

kun iført en liten tigerstripet truse, da. 

 

Så etter at jeg så det synet. 

 

Så ønsket jeg bare å komme meg bort, fra Triaden-senteret, raskest mulig, da. 

 

(Må jeg innrømme). 

 

Så derfor ble det til, at jeg spurte de her to asiatiske damene. 

 

Om jeg kunne få sitte på med dem, et lite stykke, (bort fra Triaden-senteret), da. 

 

Først til Rasta. 

 

Og så videre til Karihaugen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og fra Karihaugen, så gikk jeg, i 15-20 minutter, kanskje. 

 

Til jeg var ved Torgbua der, (på Ellingsrudåsen), da. 

 

(En kiosk, som jo lå like ved Skansen Terrasse 23, hvor jeg jo hadde bodd, på Ungbo, (fra 1991 til 

1996), da. 

 

Og som jeg vel må ha nevnt, i Min Bok 4). 

 

Jeg tenkte vel det, at kanskje det dukka opp en nattbuss, (for eksempel), der. 

 

Som jeg kunne sitte på med, ned til sentrum, da. 

 

(For det ville vel vært det mest økonomiske, tenkte jeg vel kanskje. 

 

For en billett med nattbussen, den koster vel ikke all verden. 

 

For å si det sånn. 

 

Og Irene Ottesen og meg, vi hadde vel gjort noe lignende. 



 

(Altså tatt nattbussen, ned til sentrum, en natt til søndag). 

 

Etter at vi hadde vært på Rimi Bjørndal-leder fest, hjemme hos butikksjef Kristian Kvehaugen, i 

1997, (var det vel). 

 

Den kvelden, som vi først hadde vært på biff-restaurant, (på Karlsrud), sammen med noen Rimi 

Karlsrud-folk. 

 

Som jeg jo har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Men jeg så ikke noen nattbuss, da. 

 

Så jeg ringte vel ganske raskt etter en drosje, (fra mobilen min). 

 

Og ba om å få en drosje, til ved Torgbua, da. 

 

Men det var kaldt. 

 

Så da jeg hadde stått der, og venta, (i en del minusgrader), i 15-20 minutter, kanskje. 

 

(På den drosjen). 

 

Så gikk jeg bare ned til den hovedveien, som går inn til Oslo, (fra Gardermoen osv.), vel. 

 

(Var det vel muligens). 

 

Ihvertfall så gikk jeg, i cirka fem-ti minutter kanskje, da. 

 

Fra ved Torgbua der. 

 

I retning av Oslo, da. 

 

Og jeg klarte å finne en drosje, som jeg fikk stoppa, da. 

 

(For jeg kunne nemlig se det, fra der jeg stod, utafor Torgbua. 

 

At det kjørte ledige drosjer forbi, nede på den nevnte motorveien, (var det vel), da. 

 

Så da tenkte jeg vel det, at jeg burde prøve å gå ned dit, og få stoppet en drosje. 

 

Sånn at jeg ikke frøys ihjel, (eller noe lignende), da. 

 

Noe sånt). 

 

Men nøyaktig hvordan jeg gikk, for å komme fram, til der hvor jeg fikk stoppa, den drosjen. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig, nå. 

 

(For å være ærlig). 

 

For dette er jo snart ti år siden. 



 

Og jeg var jo rimelig full også, da. 

 

Men jeg fant meg ihvertfall en drosje, (til slutt), da. 

 

Og så tok jeg den drosjen hjem, til St. Hanshaugen, da. 

 

Så jeg kom meg rimelig raskt, på ganske trygg avstand, (må man vel si), av denne 'Rimi Bjørndal 

pervo-orgien', som jeg hadde bevitnet starten til, (på det hotellrommet), på Triaden-senteret, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 204: Mer fra desember 2003 

 

Mandagen etter julebordet, så skulle jeg jobbe på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

(Dette var nok en av de ekstravaktene, som butikksjef Johan, hadde spurt meg om jeg kunne jobbe, 

på julebordet). 

 

Jeg husker at jeg syntes at trynet mitt så så rart ut. 

 

(Kanskje det var kulda, fra gåturen etter julebordet. 

 

Som hadde fått trynet til å bli verre. 

 

Hva vet jeg). 

 

Så da jeg gikk på 37-bussen, (var det vel), på St. Hanshaugen. 

 

Så husker jeg at ei dame, på den bussen, sa 'er det en homo?', (eller noe sånt), til sin sidemann, da 

jeg gikk på bussen. 

 

Så det var tydelig for meg, at det ikke bare var meg, som syntes at trynet mitt så rart ut, da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På jobben, så satt butikksjef Johan meg til å rydde mineralvann-hylla, (husker jeg). 

 

(Eller om det var safthylla. 

 

Noe sånt). 

 

Og da jeg kom til noen små bokser, med Schweppes blandevann, (var det vel). 

 

(Som stod ganske høyt oppe). 

 

Så måtte jeg 'skjære firkanter', på en sånn måte. 

 

(På grunn av at varen stod så høyt oppe, da). 

 

At det gikk hull i boksen, og innholdet av den boksen, spurta ut, i trynet mitt, da. 

 

Så dette kan jo ha gjort at trynet mitt ble enda verre. 

 

Hva vet jeg. 

 

(Og jeg husker at en selger stod like ved meg, (ved fruktdisken vel), da dette hendte. 

 

En selger som prata med butikksjef Johan, vel. 

 

Og som kommenterte om det, at jeg fikk sånn blandevann, i trynet, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde rydda den nevnte hylla, (må det vel ha vært). 

 

Så fikk jeg beskjed om å rydde melkedisken, (mener jeg å huske). 

 

Og mens jeg stod der, og rydda melkedisken, (fra utsida). 

 

Så kom Songül Özgyr på jobb, (husker jeg). 

 

Jeg husker at hu stilte seg, en stund. 

 

(Helt stille). 

 

Med rumpa mot meg liksom, mens hu så i retning av brødavdelinga, da. 

 



(Mens hu stod utafor lagerdøra der). 

 

Så om hu skulle vise fram rumpa si. 

 

Eller om hu skulle være uhøflig. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men noe var det nok. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel antagelig også denne dagen. 

 

At jeg overhørte det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

To damer, i 40-åra, kanskje. 

 

De stod og 'chattet' sammen, inne i butikken. 

 

Og hu ene sa til hu andre. 

 

(Om meg. 

 

Sånn som jeg skjønte det). 

 

At: 'Han er også forfulgt av mafian'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg lurer på om hu dama, som sa det. 

 

Var den samme dama, som mens jeg jobba som assisterende butikksjef, i den samme butikken. 

 

(Nemlig fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

En gang var innom, (på en mine ledervakter), og lurte på, om Rimi ville bytte rengjøringsfirma, til 

et firma, som het Kvalitetsrengjøring. 

 

(Dette var ei blond dame, som snakka østlandsdialekt, vel). 

 

Enten så var det hu dama. 

 

Ellers så var det ei annen dame, med et lignende utseende, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

Denne dagen, (eller om det var dagen etter). 

 

At en kjempesvær albaner, (var det vel). 

 

Var innom der, (på Rimi Bjørndal), og glante på navnskiltet mitt, (husker jeg). 

 

Mens han kom med en cirka to kilos kasse med klementiner. 

 

Og spurte: 'Hvor mye koster appelsiner?'. 

 

Og det virka litt rart for meg, at han kjempestore albaneren, skulle glane så mye, på navnskiltet mitt. 

 

Og samtidig spørre et såpass rart spørsmål. 

 

(For det hang vel minst en plakat oppe også, hvor prisen på klementinene stod, da. 

 

Mener jeg ganske klart å huske, ihvertfall. 

 

For jeg tok vel da med han albaneren bort til en sånn prisplakat, antagelig. 

 

Og forklarte hva prisen var, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, (på denne mandagen). 

 

At ei av de 'husmødrene', som butikksjef Johan hadde ansatt, (den siste tida vel), på Rimi Bjørndal. 

 

Hu sa til butikksjef Johan, (mener jeg, at jeg overhørte, mens jeg rydda den mineralvann-hylla). 

 

At: 'Hvis det er sånn han ser ut, så skjønner jeg det, at han oppførte seg sånn, på julebordet'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så hu ene Rimi Bjørndal-husmora. 

 

Hu syntes tydeligvis ikke at jeg hadde underholdt henne nok, på julebordet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men var dette kona mi, liksom? 



 

Nei, såvidt jeg visste, så var jeg singel. 

 

Så jeg hadde vel ikke noe plikt, å underholde de forskjellige husmødrene, på julebordet. 

 

Mente nok jeg. 

 

(Uten at jeg sa noe, da. 

 

Dette var bare noe baksnakking, som jeg hørte så lavt. 

 

At jeg ikke kunne være sikker på, at jeg ikke hørte 'syner', liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

En av disse dagene, etter julebordet. 

 

At to lagerhjelper, (en gutt og en jente), satt på gulvet, på lageret, (rett innenfor lagerdøra vel), og 

jobba med noe greier. 

 

(Jeg kan ikke huske å ha sett det før, at Rimi-medarbeidere sitter på gulvet, mens de jobber. 

 

Men jeg mener å huske at disse gjorde det). 

 

Og da jeg gikk forbi dem, så mener jeg å huske, at jeg overhørte det. 

 

At han gutten sa til hu jente, (som var lyshåra vel). 

 

At jeg liksom var interessert i henne, (eller noe sånt), da. 

 

Bare fordi at jeg kanskje hadde sett litt på hu blondinna, mens jeg gikk forbi dem. 

 

Men det er jo ikke sånn, at fordi at man mer eller mindre tilfeldig ser på en dame. 

 

At man nødvendigvis vil gifte seg med denne dama, (eller noe sånt), liksom. 

 

Så dette ble som noe rart for meg, (må jeg innrømme). 

 

Det var kanskje sånn, at han lagerhjelp-gutten sa det. 

 

At jeg hadde sett på hu lagerhjelp-dama, på julebordet. 

 

Men det kan jo ha vært sånn, at jeg kjeda meg der og. 

 

Jeg hadde jo vært på dette diskoteket, (Spørr Gunnar), under studentida mi, (på NHI), blant annet. 

 



Og jeg hadde jo sjekka opp hu Beate, (fra Matland/OBS Triaden og Rasta), på et tidligere julebord, 

på Triaden-senteret. 

 

(Som jeg har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Så jeg var kanskje litt vant til å sjekke opp damer, (på Triaden-senteret), da. 

 

Og når man i tillegg drikker en del, utover kvelden. 

 

Så kan det vel bli sånn, at man ser seg litt rundt i lokalet, for å se, om det er noen fine damer der, 

som man kan prøve  å sjarmere, for eksempel. 

 

(Før jeg fikk summet meg, og husket at jeg ikke var på byen, på et diskotek, for eksempel. 

 

Men at jeg var på julebord, med jobben. 

 

Som leder, da. 

 

Selv om jeg bare jobba der en vakt i uka. 

 

Og selv om jeg var den laveste typen, av leder, i en Rimi-butikk. 

 

Nemlig låseansvarlig, da). 

 

Julebord er julebord. 

 

Er det ikke noe som heter det? 

 

Jeg var jo ikke butikksjef akkurat heller, for denne butikken. 

 

Og det var ikke sånn, at jeg prøvde å sjekke opp noen av damene, på Rimi Bjørndal, heller. 

 

(Mener jeg å huske). 

 

Hu blondinna, som jeg prøvde å sjekke opp, nede på diskoteket. 

 

(Da hu Luly, (fra Rimi Kalbakken), kom gående forbi, (på vei til dansegulvet), med en kavaler). 

 

Det var ikke ei Rimi Bjørdal-dame. 

 

Det var ei som jeg aldri hadde sett før. 

 

(Og som jeg regna med at ikke jobba i Rimi). 

 

Og jeg skrev jo også tekstmeldinger, til hu Charlotte, (fra Follo vel). 

 

Som jeg hadde blitt litt kjent med, på irc, (eller noe sånt), noen dager tidligere, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg var 'på' noen av Rimi Bjørndal-damene, (vil jeg si), på dette julebordet. 

 

Jeg prøvde nok bare å ha det litt artig der, (og ikke kjede meg for mye), vil jeg si. 

 



Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På denne mandagen etter julebordet. 

 

(Var det vel). 

 

Så var det sånn, etter at vi fikk varene, (må det vel ha vært). 

 

(Og de varene, (altså Hakon-varene), de dukka vel opp, rundt klokka 16, mener jeg å huske. 

 

Eller, på den her tida, så dukka muligens varene opp seinere. 

 

Det var vel da jeg jobba som assistent, på Rimi Bjørndal, (fra 1996 til 1998), at varen dukka opp 

cirka klokka 15-16. 

 

Noe sånt). 

 

Uansett, så var det sånn, (husker jeg). 

 

At Toro, Fredrick og meg. 

 

(Som alle tre var låseansvarlige vel, på den her tida). 

 

Vi jobba med å legge opp frysevarene, (husker jeg). 

 

Og mens vi la opp frysevarene. 

 

Så dukka det opp en gjeng, på tre albanere der, (var det vel). 

 

Og den ene av dem, tok meg på ryggen, (eller noe sånt), og sa noe på albansk, (eller noe sånt), vel. 

 

(Mens de nesten løp forbi oss, da). 

 

Og da husker jeg det, at Toro liksom 'så stygt', på de her gjengmedlemmene, da. 

 

(Regner jeg med at de var). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter jobben, denne mandagen, (var det vel). 

 

Så dro Toro, Fredrick og jeg, ned til sentrum. 

 

For Toro og Fredrick skulle på en DVD-butikk, som lå ved Egertorget, (husker jeg). 



 

(Det er også mulig at vi spiste på Burger King. 

 

For det pleide vi noen ganger å gjøre. 

 

Spesielt Fredrick pleide noen ganger å mase på meg og/eller Toro. 

 

Om å bli med han, å spise, (etter jobben), på Burger King, da. 

 

Det var ganske vanlig, at Toro, Fredrick og jeg, jobba sammen, på Rimi Bjørndal. 

 

For det hadde vi pleid å gjøre, på torsdags-seinvaktene, vel. 

 

(En vakt som jeg jobba, fra jeg slutta som butikksjef, sommeren 2002. 

 

Og fram til høsten 2003, vel. 

 

Da jeg ble enig med butikksjef Johan, om å bare jobbe lørdagene. 

 

Siden jeg også hadde fått fredags-seinvaktene, på Rimi Langhus, våren 2003. 

 

Og jeg syntes selv, at tre ledervakter i uka, (på to butikker), det gikk ut over studiene da, (for å si det 

sånn)). 

 

Og da kom det vel også varer, (mener jeg å huske). 

 

(Altså på torsdagene). 

 

Så vareleverings-dagene, de var muligens forrandret, på Rimi Bjørndal, fra da jeg jobba som 

assistent der. 

 

(Fra 1996 til 1998). 

 

For da fikk vi varer på mandag, onsdag og fredag, (mener jeg å huske). 

 

Mens da jeg jobba som låseansvarlig der, så fikk vi varer, på mandager og torsdager, vel. 

 

Noe sånt). 

 

I andre etasje, (var det vel), i den DVD-butikken, ved Egertorget. 

 

Så visste Toro meg en film, fra Brasil, (eller noe sånt), som han skulle kjøpe seg, (husker jeg). 

 

En film som jeg tror at må ha vært 'City of God', (etter å ha søkt litt på Google nå). 

 

Jeg var ikke i humør, til å se filmer, på portugisisk, akkurat da, (for å si det sånn). 

 

Men jeg kikka litt i den DVD-butikken jeg og. 

 

(Siden Toro og Fredrick hadde dratt meg med dit, da). 

 

Og jeg fant meg en DVD, som het 'Jonny Vang', som jeg ikke hadde hørt om før, vel. 



 

Men som jeg syntes at virka som grei tidtrøyte, (å se på), da. 

 

Og den filmen, den var vel ikke så dyr heller, (tror jeg). 

 

Så jeg kjøpte meg den DVD-en, (mens jeg var der), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi tok T-banen ned til sentrum, (fra Mortensrud), denne kvelden, (Toro, Fredrick og meg). 

 

Så hadde jeg telefonen på lydløs, vel. 

 

Og plutselig så så jeg det, at Thomas Bruun, (han som noen få måneder tidligere, hadde sluttet, som 

butikksjef, på Rimi Langhus). 

 

Han hadde ringt meg 10-12 ganger, på bare noen ganske få minutter. 

 

(Var det vel). 

 

Noe sånt. 

 

Thomas Bruun ville at jeg skulle bli med han, på møte, i The 5 Percent Community, ute på Fornebu, 

(husker jeg). 

 

Jeg hadde sagt til Thomas Bruun det tidligere; (som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

(På den tida, som Thomas Bruun jobba, som butikksjef, på Rimi Langhus). 

 

At jeg ikke var interessert i pyramidespill, (eller The 5 Percent Community), da. 

 

(Da han spurte meg, om jeg ville blir med, på The 5 Percent Community-møte). 

 

Men Thomas Bruun hadde blitt gæern, (må man vel nesten si). 

 

(Denne kvelden). 

 

Han ignorerte det jeg hadde sagt til han tidligere, (på den tida han jobba, som butikksjef, på Rimi 

Langhus). 

 

Og trakasserte meg, (må jeg nok si), ved å ringe meg, 10-15 ganger. 

 

For å 'mase', om at jeg skulle bli med, på pyramidespill-møte, da. 

 

Jeg visste vel fram mobilen min, til Toro og Fredrick, mens vi satt på T-banen. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 



Og jeg klagde vel til dem, på at Thomas Bruun, maste så mye, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde kjøpt den DVD-en. 

 

(Og etter at Toro, Fredrick og meg, muligens hadde spist, på Burger King). 

 

Så ringte David Hjort meg, (husker jeg). 

 

David Hjort sa det, at han satt på med en kar, fra Grefsen, (eller noe sånt). 

 

(Det var snakk om en bydel nord for sentrum ihvertfall, mener jeg å huske). 

 

Og at han ville møte meg, ved Gunerius. 

 

Jeg var ved Grensen da, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg sa vel til David Hjort, at jeg kunne møte han der, om 'femten minutter'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da droppa David Hjort det, (husker jeg). 

 

Og ville ikke møte meg, likevel. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel også sånn, at David Hjort hadde ringt, til Rimi Bjørndal, tidligere den dagen. 

 

(Mens vi la opp frysevarer, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg fikk beskjed om å ringe David Hjort, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg ringte vel hjem til samboer-dama, til David Hjort. 

 

(Nemlig Melina Jørgensen, fra Ammerud). 

 



Men hu var ikke hjemme. 

 

Men mora hennes svarte telefonen der, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Noe jeg syntes at var litt rart, vel. 

 

Og David Hjort, han klagde vel seinere på at jeg hadde ringt fasttelefonen deres, (eller noe sånt). 

 

(Mener jeg vagt å huske, ihvertfall). 

 

For det var visst meninga, at jeg skulle ringe et nytt mobilnummer, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg gikk vel bare hjem, til St. Hanshaugen, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg kjøpte vel kanskje med meg en kebab, (eller noe sånt), på veien hjem, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

(Om det var burger eller kebab, (eller hva det kan ha vært), som jeg spiste, etter jobben, den dagen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 205: Enda mer fra desember 2003 

 

Tirsdag etter julebordet, var vel den siste dagen, som jeg jobba, på Rimi Bjørndal. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 



Jeg overhørte nemlig at hu ene lubne, pakistanske søstera. 

 

(Som var i begynnelsen eller midten av 20-åra, vel). 

 

Sa det, (til ei annen pakistansk dame), at Songül Özgyr hadde blitt sammen med en mafia-kar. 

 

Og hu pakistanske dama, sa også det. 

 

(Til hu andre pakistanske dama, (i området rundt posten der). 

 

Som antagelig må ha vært Fiza, vel). 

 

At hu skulle hjelpe hu Songül Özgyr, (med et eller annet), da. 

 

Og Songül Özgyr ringte butikken, (på en trådløs telefon, som jeg hadde i beltet mitt vel, (eller om 

det var i lomma), og ba om å få prate med hu pakistanske dama da, (husker jeg). 

 

Og jeg mener at jeg overhørte det, at hu pakistanske dama, sa det, til Songül Özgyr, at medarbeider-

permen, var låst inn, i safen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg lurte på om Songül Özgyr prøvde å finne ut hvor jeg bodde, (eller noe sånt). 

 

Og jeg hadde jo overhørt, denne dagen, (eller om det var dagen før), av to kunde-damer, at jeg var 

forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så jeg tenkte til slutt, at jeg måtte gjøre noe, da. 

 

Så jeg bare sa til min leder-kollega Fredrick. 

 

At jeg dro hjem, for jeg følte meg dårlig. 

 

(Jeg sa at jeg hadde vondt i magen, (eller noe sånt). 

 

For jeg kom ikke på noe annet å si, da). 

 

For vi var litt overbemannet, denne dagen da, (må man vel si). 

 

Og Fredrick, han skjønte nok det, at jeg ikke kom til å dukke opp, på jobben igjen, på Rimi 

Bjørndal. 

 

(Virka det som for meg, ihvertfall). 

 

For han ba om å få nøklene mine, (til butikken), før jeg dro hjem, da. 

 

Og så gikk jeg ut der kundene går inn, i butikken, da. 

 

Og de pakistanske damene, i posten, de så vel på meg, da jeg gikk ut. 

 

(Mener jeg å huske). 

 



Og det er mulig at jeg overhørte at de sa noe også. 

 

Det husker jeg ikke nå. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde vel ringt etter en drosje, (fra mobilen min), før jeg gikk ut av butikken, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg var litt i sjokk, siden jeg hadde overhørt, at jeg var forfulgt, av mafian. 

 

Så jeg prøvde liksom å gjemme meg litt, inniblant noen juletrær, da. 

 

(Var det vel). 

 

Som noen dreiv og solgte, utafor Rimi Bjørndal der, (husker jeg). 

 

(Mens jeg venta på drosjen). 

 

Og mens jeg stod der, (inni en slags kunstig skog, var det vel), så så jeg det, at min tidligere Rimi 

Bjørndal-kollega Khaldoon gikk forbi, sammen med en kamerat, (husker jeg). 

 

Og jeg tror at Khaldoon la merke til meg. 

 

Og sa noe, (om meg da antagelig), til sin kamerat. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg sa ikke noe, da. 

 

(For hvis jeg var forfulgt, av noe 'mafian'. 

 

Så ville jeg ikke stolt på Khaldoon, tror jeg. 

 

For han var så rar, da han insisterte på at jeg måtte låne en Jackie Chan-film, av han. 

 

En gang, (noen uker før det her vel), som Khaldoon hadde bedt meg hjem til seg, (på Bjørndal), for 

å hjelpe han, med noe PC-greier. 

 

For den filmen tilhørte en annen kar, vel. 

 

(Var det vel, at Khaldoon sa). 

 

Så det ble rimelig rart da, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da drosjen kom, så ba jeg drosjesjåføren om å kjøre meg til Statoil-stasjonen på Kiellands Plass. 

 

(For jeg var litt i sjokk, da. 

 

Så jeg ville ikke at drosjesjåføren skulle vite hvor jeg bodde, da). 

 

Og drosjesjåføren visste hvem jeg var, (tror jeg). 

 

For jeg mener å huske at han spurte meg noen spørsmål, om Rimi, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg kom til Statoil Kiellands Plass. 

 

Så tenkte jeg at jeg måtte gå en 'rar' vei hjem, da. 

 

(Siden jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av mafian). 

 

Så derfor, så gikk jeg de trappene, opp forbi der leiligheten til Haldis lå. 

 

(I Uelands gate der). 

 

Der hvor jeg hadde bodd, de første par ukene, etter at jeg flytta, til Oslo. 

 

(Før jeg flytta til Abildsø, rundt 1. september 1989, vel. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Og så gikk jeg noen slags sidegater, på grensen mellom Ila og St. Hanshaugen der, (blir det vel). 

 

Til jeg var like i nærheten av Rimi-bygget, i Waldemar Thranes gate 5, da. 

 

Og så gikk jeg hjem, og prøvde å finne ut mer, om hva jeg skulle gjøre, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 206: Og enda mer fra desember 2003 

 

Etter at jeg slutta, på Rimi Bjørndal. 

 

Så var jeg for det meste hjemme, (på St. Hanshaugen), og tenkte på, hva jeg skulle gjøre. 

 

Jeg bestemte meg, for at jeg skulle flytte til utlandet. 

 

(Siden jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'). 

 

Jeg bestemte meg også for det, at jeg skulle dra til fastlegen min, siden trynet mitt hadde blitt 

ødelagt da, (må jeg vel si). 

 

Og jeg bestemte meg også for å dra til politiet. 

 

For å prate med disse, om det jeg hadde overhørt, da. 

 

Problemet var at da jeg fikk meg pass, før London-turen, et snaut halvår før det her. 

 

(Altså sommeren 2003). 

 

Så hadde de politi-folka, på Grønland politistasjon, vært så 'cowboy-aktige'. 

 

Så å dra til politiet, når huden i trynet mitt, så så stram og tynn ut. 

 

Det syntes jeg at ble som noe flaut, da. 

 

Og jeg tenkte at det var vel ikke noe vits, å prate med sånne 'cowboy-aktige' folk. heller. 

 

Og noen år før det her. 

 

Da jeg var på Grønland politistasjon, etter et ran, på Rimi Lambertseter, (på den tiden jeg jobbet 

som butikksjef der),  i 1999, vel. 

 

Så hadde jo han politi-etterforskeren tulla, og hatt tommelen sin oppå bildet, av en forbryter, i 

'bilde-boksen', til politiet. 

 

Så han politimannen juksa da, (må man vel si). 

 

Så jeg stolte ikke helt på Oslo-politiet, (må jeg innrømme). 

 

Jeg så på de som umodne cowboyer og 'juksere' da, (må man vel si). 

 

Så jeg bestemte meg etterhvert for å vente med å kontakte politiet i Norge. 

 

Til jeg fikk flyttet, til utlandet. 



 

Og så ville jeg prøve å kontakte den avdelingen, i politiet, som liksom var ekspertene, på mafia osv., 

på telefon, etter at jeg hadde kommet meg til utlandet, da. 

 

Siden jeg ikke stolte så mye, på disse vanlige 'cowboyene', i Oslo-politiet, da. 

 

Jeg mistenkte at det norske politiet ikke var helt 'på høyden', (for å si det sånn). 

 

Så derfor, så syntes jeg at det virka smartere, å flytte til utlandet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og min HiO IU-studiekamerat Dag Anders Rougseth, (som kalte seg selv 'Dagga'), han hadde jo 

sagt til meg det. 

 

(Tidligere dette studieåret, må det vel ha vært). 

 

At Oslo-politifolk flest, var fra Toten. 

 

(Og liksom latterliggjort Oslo-politiet, da). 

 

Så min tillit, til Oslo-politiet, den var ikke akkurat på topp, på den her tiden, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo jobbet som butikksjef, fra 1998 til 2002. 

 

Og jeg hadde jo også hatt en kneskade, siden midten av 90-tallet, (og kneet ble aldri som før igjen, 

etter denne skaden, må jeg vel si). 

 

Så jeg hadde ikke vært på alle øvelsene, i Heimevernet. 

 

Og jeg var også i en 'rar' HV-avdeling, som het 'støtteområdet'. 

 

Som var en avdeling, som var for hele Oslo, da. 

 

Så jeg huska ikke navna, på noen av de jeg var i HV sammen med. 

 

Så jeg fant det ikke naturlig, å kontakte HV, om det at jeg hadde overhørt, at jeg var forfulgt, av 

'mafian'. 

 

Og jeg huska fra de rep-øvelsene jeg var på, at det fantes mange sånne 'umodne cowboyer', i HV og. 



 

Så det ble ikke til at jeg kontakta HV, om det her da, (husker jeg). 

 

(Selv om jeg var i HV). 

 

For jeg tenkte vel på dette som en sivil sak, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo en AG-3 hjemme, (siden jeg var i Heimevernet). 

 

Så jeg var vant til å føle meg ganske trygg, (når jeg var hjemme ihvertfall), da. 

 

Selv om det var sånn. 

 

At en del måneder før jeg overhørte det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så hadde Heimevernet beordret, at HV-soldatene, skulle sende inn tennstempelet og tennstempel-

fjæra, i posten, til Heimevernet. 

 

Siden noen politikere hadde bestemt dette, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble jo den AG3-en ubrukelig, til selvforsvar. 

 

(I tilfelle jeg ble angrepet, av noe mafia da, mener jeg). 

 

Men jeg leste i en nettavis. 

 

(Var det vel). 

 

At noen Heimeverns-soldater fra Bergen. 

 

(Var det vel). 

 

Hadde bestilt seg nytt tennstempel og ny tennstempel-fjær, fra en nettbutikk, (for våpendeler), i 

USA. 

 

Og at dette ikke var ulovlig, da. 

 

(Og disse to delene, de kostet bare noen få dollar, da). 

 

Så etterhvert, så tenkte jeg det, at jeg også burde gjøre dette. 

 

For jeg hadde jo overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så jeg tenkte at det nok var best, å ha en AG-3, som fungerte, da. 



 

'I tilfelle rottefelle', (som de sier). 

 

Så noen måneder etter at jeg slutta, på Rimi Bjørndal, (var det vel). 

 

Så fikk jeg nytt tennstempel og ny tennstempel-fjær, i posten, fra USA, da. 

 

Og så hadde jeg plutselig en fungerende AG3 igjen, da. 

 

Og jeg hadde også 200 skudd, til AG3-en, som jeg hadde fått av Heimevernet, sammen med 

våpenet. 

 

Og disse 200 skuddene, de skulle bare brukes, i tilfelle krig da, (var det vel). 

 

Så jeg åpnet ikke denne 'krigs-pakken', (med skudd), da. 

 

Men jeg la vel en pappkniv, (fra Rimi), oppå den skudd-pakken. 

 

Sånn at jeg kunne åpne den pakken raskt, hvis jeg trengte å forsvare meg selv, da. 

 

(Hvis det kom noen mafia-folk, på døra mi, (eller noe sånt), mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg tenkte også sånn. 

 

At hva hvis jeg liksom ble 'tatt', (av noe 'mafian' da), mens jeg gikk på gata, (for eksempel). 

 

(For jeg hadde lest i avisene, om noen rare episoder, som hadde hendt, på den her tida, i Oslo. 

 

Om en kar som noen hadde hengt, fra en bro. 

 

Og som hang der hele natta. 

 

Men som seinere ikke ville fortelle, (til politiet), hva som hadde hendt, da. 

 

Og det var vel også flere andre rare episoder, som man kunne lese om, i avisene, på den her tiden). 

 

Men jeg huska det, at Glenn Hesler, han hadde en stun-gun. 

 

For han hadde jobba, med å tømme spilleautomater, for firmaet til min tremenning Øystein 

Andersen. 

 

(Nemlig Arcade Action. 

 

Som det står om, i denne linken, hos Purehelp.no: 

 

http://www.purehelp.no/company/details/arcadeactionoeysteinandersen/965351825). 



 

Og den stun gun-en, (som ikke kunne skyte, men som bare var et nærkamp-våpen, da). 

 

Den hadde Glenn Hesler vist meg, noen år før det her, (må det vel ha vært). 

 

(Og jeg hadde også fått lov til å teste, den stun gun-en selv, (husker jeg). 

 

(På rommet til Glenn Hesler, i Norbyveien, på Skjetten). 

 

Man bare trykket på en knapp, (eller om man dyttet på en bryter). 

 

Og så dukket det plutselig opp en slags sterk lysstråle, mellom to slags metalldeler, ytterst på det 

våpenet. 

 

(Som kunne se ut som en stor, elektrisk lighter, (eller noe sånt), kanskje). 

 

Så dette våpenet, det var kanskje egentlig en sterk kondensator da, (hvis jeg skulle gjette). 

 

Kjetil Holshagen, (min kamerat fra Bergeråsen som hadde elektronikk, som hobby). 

 

Han hadde jo forklart meg det, (en gang mens jeg gikk på Svelvik ungdomsskole), at kondensatorer, 

(som blir brukt til blitsen i fotografiapparater, osv.), de kunne brukes til å for eksempel gi folk støt, 

da. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 

 

Eller, når jeg tenker mer på det. 

 

Så er det sånn, at en kondensator, den må liksom lades opp igjen, før den kan gi, et nytt støt, da. 

 

(Tenk på blitsen i et (80 talls) kamera). 

 

Mens dette våpenet til Glenn Hesler. 

 

Det ga nye støt, hele tiden, da. 

 

Så det ut som, ihvertfall). 

 

En gang jeg var på besøk, hos Glenn Hesler, på grunn av noe data-greier, (av noe slag), må det vel 

ha vært. 

 

Og jeg ble litt sjokkert, da jeg så det, at Glenn Hesler hadde en stun-gun da, (husker jeg). 

 

For det var vel et ulovlig våpen, (i Norge), hvis jeg ikke tar helt feil. 

 

Men Glenn Hesler han fortalte meg det, da. 

 

At den stun gun-en, den trengte han, når han tømte spilleautomater. 

 

Siden at det fantes noen fæle bander, bestående av vietnamesere, som rana spilleautomater, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg forklarte vel en del, av det som hadde hendt, til Glenn Hesler, på irc, (må det vel ha vært), da. 

 

(På #blablabla, må det vel antagelig ha vært). 

 

Og jeg spurte Glenn Hesler, om jeg kunne få låne stun gun-en hans, (i denne vanskelige tiden for 

meg), da. 

 

(Siden det nevnte spilleautomat-firmaet, (til Øystein Andersen og Glenn Hesler), hadde blitt 

nedlagt, i mellomtida, da. 

 

Og Glenn Hesler istedet hadde begynt å jobbe heltid, for sin onkels blikkenslagerfirma. 

 

Noe sånt). 

 

Men Glenn Hesler, han sa det, at den stun gun-en, den hadde han lånt bort, til en eller annen dame, 

(som ble plaga av eksen sin, eller noe sånt), da. 

 

Så den kunne jeg ikke få låne, da. 

 

(Og Glenn Hesler tilbydde seg heller ikke, å prøve å få tak i en annen stun gun til meg, for 

eksempel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at David Hjort, han ringte meg, etter at jeg hadde slutta, på Rimi Bjørndal. 

 

Og da fortalte jeg David Hjort det, at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

(Og vel også at jeg hadde fått ødelagt trynet). 

 

Og at jeg hadde tenkt til det, å flytte til utlandet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 



 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 207: Mer fra tiden etter at jeg sluttet på Rimi 

Bjørndal 

 

Jeg husker at jeg vel venta ganske lenge, før jeg gikk ut, for å handle, etter at jeg slutta, på Rimi 

Bjørndal. 

 

Jeg husker at jeg gikk ut om natta, og handla på Statoil Kiellands Plass. 

 

En dag eller to etter at jeg slutta, på Rimi Bjørndal. 

 

(Antagelig fordi at jeg var flau, fordi at trynet mitt så rart ut, da. 

 

Noe sånt). 

 

Jeg skulle jo til søstera mi, på julaften, (som vanlig). 

 

Og jeg husker at jeg dro ned til Østbanehallen, for å kjøpe noen julegaver, til søstera mi, da. 

 

Og jeg hadde jo kjøpt DVD-spiller til henne, julen før, (var det vel). 

 

Så jeg kjøpte et DVD-sett, med tre Spike Lee-filmer, til søstera mi, da. 

 

(Siden hu var så glad i negre, osv. 

 

Så tenkte jeg at hu ville like den gaven). 

 

Det var filmer som 'Do the Right Thing' osv., (hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og fra den julaftenen, så husker jeg, at jeg måtte være julenisse, (som vanlig). 

 

Og noen av naboene til Pia, de sa 'hei' til meg, da jeg gikk rundt blokka hu bodde i, (i Tromsøgata), 

da. 

 

Men da svarte jeg ikke noe, (husker jeg). 

 

For jeg var ikke i noe særlig godt humør, da. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener at jeg overhørte det, at Pia prata med sin 'neger-samboer' Negib, om at jeg så rar ut i 

trynet. 

 

(Inne på badet deres, var det vel). 

 

Og jeg husker også at jeg gikk tur med bikkja, til Pia og dem, (i Sofienbergparken). 

 

(For de hadde fått seg en stor og gal schäfer. 

 

Som jeg såvidt fikk til å adlyde meg, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at Negib, Pia og jeg, satt i stua til Pia og dem, (i Tromsøgata), den julaftenen. 

 

Og så på ihvertfall en av de Spike Lee-filmene, da. 

 

Og jeg mener også å huske det, at i julegave fra faren min. 

 

(Som antagelig hadde vært hos Pia, med julegaver, da). 

 

Så fikk jeg et lighter og kulepenn-sett. 

 

(Hvis ikke det var julen før, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter jul og nyttår, (må det vel ha vært). 

 

Så dro jeg til fastlegen min, i Bentesebrugata Legesenter. 

 

(Som på den her tiden hadde flytta til Sagene, var det vel). 

 

Men legen sa at det ikke var noe galt, med trynet mitt. 

 

Og han ville ikke gi meg sykemelding, for de dagene, som jeg hadde vært hjemme. 

 

(Selv om jeg seinere fikk resept, på en slags salve, for trynet mitt, av en yngre kollega, av han 

fastlegen. 



 

Så det var noe tull, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ringte til Rimi Bjørndal og prata med butikksjef Johan, (etter at jeg hadde vært hos legen, må 

det vel ha vært). 

 

Og jeg sa at jeg slutta, på Rimi Bjørndal, da. 

 

(Og jeg syntes at jeg kunne høre det, at Songül Özgyr, (eller hvem det kan ha vært), nærmest jubla, i 

bakgrunnen, (når hu på en eller annen måte hørte det, at jeg skulle slutte). 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg ringte også butikksjef Stian Eriksen, på Rimi Langhus. 

 

Og forklarte det, at jeg hadde fått skada trynet mitt, når jeg tok noe solarium, som var for sterk, 

(eller noe sånt). 

 

Og så sa jeg at jeg kom på jobb, den og den fredagen, da. 

 

Så jeg fortsatte altså å jobbe, (som låseansvarlig), på fredags-seinvaktene, på Rimi Langhus. 

 

(Selv om jeg slutta, på Rimi Bjørndal). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 208: Enda mer fra tiden etter at jeg sluttet på Rimi 

Bjørndal 

 

Det var også sånn, at etter at fjerde semester hadde begynt, på HiO IU. 

 

Så fikk jeg plutselig en telefon, en dag, (på mobilen min), fra Dag Anders Rougseth, (vokalisten fra 

Hamar-bandet Autopulver), som lurte på om jeg ikke skulle dukke opp, på skolen. 

 

Jeg hadde ikke hatt så lyst til å dra på skolen, siden jeg var så nedfor. 

 

Siden jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

Og jeg hadde også fått skada trynet mitt, da. 

 

Men da Dagga ringte, så ble det liksom lettere, å dra til HiO IU, (i Cort Adelers gate der), da. 

 

Så da dro jeg dit likevel, da. 

 

Og dette var vel en dobbelttime, i faget Systemutvikling, (mener jeg å huske), som jeg såvidt fikk 

med meg slutten av, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Det var vel kun Bachelor IT-delen, av klassen, som hadde dette faget, (mener jeg å huske). 

 

Og vi satt i et ganske lite auditorium, i fjerde etasje, (eller noe sånt), på HiO IU der, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Faget Systemutviking, på HiO IU var forresten helt annerledes, enn dette faget hadde vært, på 

datalinja, (på handel og kontor), og på NHI. 

 

På datalinja og NHI, så delte de systemutviklingen inn i analysefase og konstruksjonsfase, osv. 

 

Mens på HiO IU så lærte vi vel mest å forandre et gammelt system, (mener jeg å huske). 

 

Ihvertfall så var det sånn, at på datalinja og NHI, så skulle man høre på brukerne av systemet. 

 

Og finne ut hva de ønsket at systemet skulle gjøre. 

 

Mens på HiO IU så var de ikke så fokuserte, på hva brukerne av systemet mente. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så det var ikke sånn, at jeg syntes at jeg kjente igjen mye, av det vi lærte, på HiO IU. 

 

(I faget Systemutvikling). 



 

Selv om jeg hadde hatt om systemutvikling, både på datalinja og NHI. 

 

(Så jeg følte meg litt fremmedgjort, i disse Systemutvkling-timene, (på HiO IU da), må jeg nok si. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Det var som at HiO IU fulgte en annen skole. 

 

Når det gjaldt systemutvkling. 

 

En de dataskolene jeg hadde gått på tidligere, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ellers så var det sånn. 

 

At jeg satt for det meste hjemme, (i Rimi-leiligheten min), og leste, i fjerde semester. 

 

Unntatt hvis det var noe gruppearbeid, på HiO IU. 

 

Da dukket jeg opp på skolen, da. 

 

Og fagene det var gruppearbeid i. 

 

Det var vel Systemutvikling og senere System- og Nettverksadministrasjon, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I faget System- og Nettverksadministrasjon. 

 

Så ville Dagga først ha med en puslete svenske, (som var på vår alder vel), husker jeg. 

 

Men jeg kan ikke huske, at han svensken var med, når en lærer skulle sjekke gruppearbeidet vårt. 

 

(Et gruppearbeid som bestod i å installere Linux på en PC og så programmere i Perl, for å behandle 

noen filer, som læreren hadde på en CD, (eller noe sånt), vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Istedet så var det med en yngre kar, med kort, mørkt hår, på gruppa vår, i System- og 

Nettverksadministrasjon, (husker jeg). 

 

Og siden det var gruppearbeid, så fordelte vi arbeidsoppgavene, da. 

 

Og jeg fikk i oppgave å gjøre noe Linux-greier, (husker jeg). 

 

Noe jeg klarte greit, siden jeg hadde drevet mye med Linux, på laptopen min, semesteret før, da. 

 

Men like før vi skulle presentere gruppearbeidet vårt. 

 

Så kontaktet han mørkhåra studenten meg, (mens jeg satt hjemme i Rimi-leiligheten min), husker 

jeg. 

 

Han studenten ville at jeg skulle prate med han, på et slags spesielt chatte-program, (husker jeg). 

 

Et chatte-program som kunne minne litt om Putty, (eller Telnet), eller noe sånt, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Altså et chatte-program som muligens ikke var mulig å avlytte, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da forklarte han studenten det. 

 

At hverken han eller Dagga forstod noe av Perl. 

 

Så han studenten sa at jeg måtte gjøre Perl-oppgavene også, da. 

 

Så jeg måtte da lære meg Perl, på bare noen få dager. 

 

Men jeg klarte ihvertfall å lære meg nok Perl, til at jeg klarte å løse flesteparten av Perl-oppgavene, 

(på den gruppeoppgaven), da. 

 

Så jeg måtte gjøre arbeid for to personer, på den gruppeoppgaven, (i System- og 

Nettverksadministrasjon), må jeg si. 

 

(Og mye av det arbeidet var på veldig kort varsel og). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at han læreren hadde sjekka den nevnte gruppeoppgaven vår, (i System- og 

Nettverksadministrasjon), på HiO IU. 

 

(Det var ihvertfall mens vi satt i den samme datasalen, (i andre etasje, må det vel ha vært), hvor han 



læreren sjekket den nevnte gruppeoppgaven). 

 

Så viste han mørkhårede studenten meg en film, som han hadde på laptopen sin, (husker jeg). 

 

Og det var en flim som het 'Old School', vel. 

 

Og den scenen, som han studenten viste meg. 

 

Det var en scene, hvor en student, som var en del eldre, enn de andre studentene. 

 

Gikk rundt med bar rumpe, (eller noe sånt), da. 

 

Men hvorfor han studenten ville vise meg det her. 

 

Det veit jeg ikke, (må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og i faget System- og Nettverksadministrasjon. 

 

Så skulle vi også ha en individuell oppgave, (dette semesteret), husker jeg. 

 

Og da var det sånn, at vi var for mange studenter, til å ha den oppgaven samtidig. 

 

Så Dagga, han mørkhåra studenten og meg. 

 

Vi skulle ha den oppgaven etter en annen pulje, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da var det sånn. 

 

At etter at en av de første puljene, var ferdige. 

 

Så dro han 'filmviser-studenten' med Dagga og meg, inn på et klasserom, da. 

 

(Muligens det samme klasserommet, hvor hu Vestlandsdama, hadde satt seg oppå pulten min, året 

før. 

 

Et klasserom i andre etasje, (på HiO IU der), var det vel ihvertfall, (mener jeg å huske)). 

 

Og så dro han filmviser-studenten også med ei ung og pen mørkhudet dame, (hu var vel fra Pakistan 

kanskje), inn på det klasserommet, da. 

 

Og så spurte han filmviser-studenten hu mørkhudede dama, mange spørsmål, om den oppgaven vi 

snart skulle løse, da. 

 

(For hu mørkhudede dama var nettopp ferdig med å løse den samme oppgaven, som vi snart skulle 



ha, da. 

 

Siden hu var i en av puljene før oss, da). 

 

Og både han filmviser-studenten og hu mørkhudede dama var helt vanlige, i tonen, da. 

 

De lo ikke, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

(Hu mørkhudede dama var vel kanskje litt redd. 

 

Men det tørr jeg ikke å si helt sikkert). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 209: Mer fra fjerde semester ved HiO IU 

 

Etter at jeg overhørte det, at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

Og fikk skada trynet mitt. 

 

Så hadde jeg jo sagt det, til David Hjort, (da han ringte). 

 

At jeg planla å flytte til utlandet. 

 

(For jeg hadde lest noe i FHM, (var det vel), om hva man skulle gjøre, hvis man ble forfulgt, av 

mafiaen. 

 

Og da måtte man flytte til utlandet, til mafia-bossen som var ute etter deg, var død, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var det eneste rådet, som jeg klarte å finne, om dette, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Det var bare et problem. 

 

Jeg hadde nesten ingen penger. 

 

(Siden jeg jo var en heltids-student, (på den her tiden), da). 

 

Men jeg tenkte og tenkte, da. 

 

Og jeg syntes jo også det, at det hadde vært dumt, om alle studiene mine, hadde gått i vasken. 

 

Så jeg kom på en plan, som liksom skulle funke, da. 

 

Nemlig at jeg skulle bli utvekslingsstudent. 

 

For da ville jeg få ekstra studielån. 

 

Og dermed finansiere det, at jeg flytta, til utlandet, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde vel lest om det, at det var mulig, å ta deler av studiene, i utlandet, hvis man gikk på HiO 

IU. 

 

Og jeg var på et slags møte, på HiO IU, om utenlandsstudier, da. 

 

(På starten av fjerde semester, var det vel). 

 

Og jeg bestemte meg for at jeg ville studere i England. 

 

Siden jeg hadde vært mye i England, på språkreiser og ferier, på 80-tallet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurte lenge på hvor jeg skulle studere. 

 

Jeg syntes det virka artig, å studere, i London. 

 

Men å studere i London, var mye dyrere, (så jeg på nettet), enn i Nord-England. 

 

Og HiO IU samarbeidet, med University of Sunderland, (blant annet), når det gjaldt 

utenlandsstudier. 

 

Så selv om jeg vurdere University of Newcastle. 



 

Så bestemte jeg meg for University of Sunderland. 

 

Siden skolepengene, på det universitetet, var lavere. 

 

(For jeg hadde ikke lyst til å ha et for stort studielån, heller. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg leverte en søknad, til University of Sunderland, i resepsjonen, på HiO IU, ganske tidlig, i 

fjerde semester. 

 

Og det var også noe som het Erasmus-stipend, som man kunne søke på. 

 

Da fikk man et par tusen mer, i studielån, i måneden. 

 

Noe jeg tenkte at hadde vært kjekt å ha, siden jeg var vant til å jobbe, (og ha litt ekstrainntekter), 

ved siden av studiene, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men min Erasmus-stipend-søknad, ble avslått, husker jeg. 

 

Det var en lærer ved navn Frode Eika Sandnes, som var ansvarlig, (ved HiO IU), for 

utenlandsstudier, da. 

 

Og min søknad ble avslått, siden jeg 'manglet grunnlaget', for å studere, ved University of 

Sunderland, (ble jeg fortalt). 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg søkte da på nytt. 

 

Og da la jeg ved karakterutskriften min, fra NHI. 

 

Sånn at man kunne se det, at jeg hadde et godt grunnlag, for å studere i utlandet, da. 

 

(Selv om jeg ikke fikk tatt noen fag, i tredje semester, ved HiO IU. 

 

Av grunner som jeg har forklart om, i de foregående kapitlene). 

 

Og min Erasmus-søknad, ble igjen avslått. 



 

Denne gang med en ny begrunnelse. 

 

Jeg klagde så igjen. 

 

Og den klagen ble også avslått. 

 

(Mot slutten av fjerde semester,  må det vel ha vært). 

 

Men det verste var. 

 

At når jeg forklarte det, at jeg også hadde søkt meg til University of Sunderland, på ordinær måte. 

 

(Altså utenom Erasmus-programmet). 

 

Så ble jeg fortalt det, at den søknaden hadde de ikke fått. 

 

Så det var utrolig mye tull, når jeg prøvde å ta deler av utdannelsen min, (ved HiO IU), i utlandet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, (husker jeg). 

 

At Frode Eika Sandnes dro meg med på et spesielt møte, (i forbindelse med at jeg klagde, på at jeg 

ikke fikk Erasmus-stipend, da). 

 

(Muligens like før den juksinga, (til han 'filmviser-studenten'), før en prøve, i faget System- og 

Nettverksadministrasjon, fant sted. 

 

Noe jeg skrev om i det forrige kapittelet, var det vel). 

 

Og i det spesielle møtet, (som Frode Eika Sandnes absolutt ville at jeg skulle dra på). 

 

Så hadde Frode Eika Sandnes med seg en kamerat, fra Sunderland. 

 

(En høy kar med mørkt hår, mener jeg å huske). 

 

Og Frode Eika Sandnes sa i dette møtet, at arbeidsledigheten i Sunderland. 

 

Den var så høy. 

 

At det ikke var noen sjanse, for at jeg kunne få meg en jobb, ved siden av studiene, da. 

 

Noe jeg vel må si at hørtes rart ut. 

 

For hvordan kunne Frode Eika Sandnes vite dette helt sikkert? 

 

Og hvorfor gikk han så nærme? 



 

Han begynte å trekke min private økonomi inn i dette. 

 

Og si at jeg ikke hadde råd, til å studere i England, siden jeg ikke ville fått ekstrajobb der. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hvordan kunne Frode Eika Sandnes vite at jeg ikke kunne få ekstrajobb, i England? 

 

Jeg har lest til ex-phil, ved UIO. 

 

Og jeg vet at for at det skal være logisk riktig, så må Frode Eika Sandnes ha spurt alle 

arbeidsgivere, i nærheten av Sunderland. 

 

Om jeg hadde mulighet, til å få jobb, i deres firma. 

 

Og det er jo praktisk umulig, å spørre så mange firma, om noe sånt. 

 

(Vil jeg si). 

 

Så dette var jo bare som noe tullball, (må jeg si). 

 

Dessuten, dette var jo omtrent som de klistremerkene, som jeg fikk i posten, av organisasjonen 

Libertas, på 80-tallet. 

 

På de klistremerkene, så stod det. 'Nei til et sosialistisk Norge'. 

 

Og det var også et som det stod: 'Stopp formynderne', (eller noe sånt), på. 

 

Og Frode Eika Sandnes han var jo her, en sånn formynder, som Libertas advarte om, på 80-tallet. 

 

Han gikk utover arbeidsinstruksen sin, (vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Og ble som en formynder, som sa det, at jeg ikke kunne studere i England, siden jeg ikke ville fått 

meg jobb der. 

 

Men dette var jo ikke jobben hans. 

 

Jobben hans var å være en byråkrat. 

 

Som skulle vurdere min søknad, på samme måte, som alle andres søknader, ble vurdert. 

 

På en upartisk måte, etter et bestemt regelverk. 

 

Men det var ikke det inntrykket jeg fikk, av Frode Eika Sandnes. 

 

At han liksom var som en upartisk byråkrat, i denne jobben. 

 

Nei, Frode Eika Sandnes, han gikk alt for nærme, synes jeg. 

 

Og det var som at han ikke ønsket det, (av en eller annen grunn), at jeg skulle dra til utlandet, for å 

studere, da. 



 

Men jeg hadde aldri prata noe med Frode Eika Sandnes før det her. 

 

(Før jeg klagde på at den første Erasmus-søknaden min, ble avslått). 

 

Så hvorfor Frode Eika Sandnes gikk så nær meg, og var så personlig, (må man vel si), mot meg. 

 

(Og liksom skulle bestemme over meg). 

 

Når det gjaldt ting han ikke hadde noe med. 

 

Som om jeg skulle jobbe ved siden av studiene, eller ikke. 

 

Noe jeg kanskje hadde nevnt, i et slags forhør, av Frode Eika Sandnes, da. 

 

At jeg kunne jo eventuelt prøve å få meg jobb, ved siden av studiene, i Sunderland og. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men dette her. 

 

(At Frode Eika Sandnes liksom var så ekstra interessert, i meg. 

 

Og liksom fant på grunner, for å hindre meg, fra å bruke mulighetene mine, til å studere, i utlandet. 

 

Noe som vel gjaldt for alle HiO IU-studenter, (mener jeg å ha lest). 

 

At de kunne studere, ihvertfall et år, (var det vel), av HiO IU-studiene sine, i utlandet). 

 

Det ble som noe veldig 'svett', for meg da, (må jeg innrømme). 

 

Og det var jo ikke sånn at jeg var en spesielt ung student, heller. 

 

Jeg var jo en heimevernsmann og en tidligere butikksjef, som var i 30-åra, på den her tida. 

 

Så da Frode Eika Sandnes begynte med dette formynderiet sitt, (eller hva man skal kalle det). 

 

Så ble jeg rimelig kvalm da, (må jeg si). 

 

(For å bruke et billedlig uttrykk). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 



 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 210: Enda mer fra fjerde semester ved HiO IU 

 

Det var ikke bare Frode Eika Sandnes, som jeg prata med, etter at jeg fikk avslag, på Erasmus-

søknaden min. 

 

Før jeg prata med Frode Eika Sandnes, så hadde jeg et møte, (på et kontor, i første etasje vel, på 

HiO IU), med en av Sandnes sine underordnede, når det gjaldt utenlandsstudier, (ved HiO IU), må 

det vel ha vært. 

 

Dette var ei dame, i 50-årene, kanskje. 

 

Og jeg husker henne som veldig høflig. 

 

Men navnet hennes husker jeg dessverre ikke. 

 

Men hun rådet meg vel til å søke igjen, (mener jeg ganske vagt å huske, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

HiO hadde også noe som het internasjonalt kontor. 

 

Og dette kontoret holdt til på HiO sin 'hovedbase', på Bislett. 

 

(Like ved der jeg hadde vært, den første skoledagen, høsten 2002. 

 

Og hørt på tale fra rektor da, (må det vel ha vært)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Iinternasjonalt kontor, holdt til i et slags rundt tårn, (var det vel), inne i 'skolegården', til HiO, på 

Bislett, da. 

 

Jeg husker at jeg gikk opp trappen, i dette tårnet. 

 

Og det stod noen tynne ungdommer der, (mener jeg å huske). 

 

Og hu dama jeg skulle prate med, hu hadde vel døra til kontoret åpen, (tror jeg). 

 

Og hu kjente vel muligens disse ungdommene, da. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu dama, som jeg skulle ha møte med, på internasjonalt kontor. 

 

(Etter råd fra hu dama i 50-årene, (som jeg nevnte ovenfor), ved HiO IU, kan det vel kanskje ha 

vært). 

 

Hu var i 30-40-årene, vel. 

 

Og hu hadde en lang rekke, med tomme 1,5 liters Tab Xtra-flasker, (var det vel), stående i en slags 

vinduskarm, (eller om det var på gulvet), inne på kontoret sitt, da. 

 

Hu HiO-dama ga inntrykk av å ha et litt frikete image, (må jeg vel si). 

 

Og hu forklarte det, at som del av jobben sin, så dro hu ganske ofte til Latin-Amerika, for å gjøre 

noe skole-greier, på et akademi der, (eller noe sånt), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener å huske at dette møtet var våren 2004. 

 

Og hu dama, på internasjonalt kontor, hu sa det. 

 

At levekostnadene i Sunderland, de var så lave, at man ikke trengte å ha en ekstrajobb, mens man 

studerte der. 

 

Så selv om det endte med, at jeg ikke fikk Erasmus-stipend. 

 

Så ville jeg ikke trenge å ha en ekstrajobb, (mens jeg studerte i Sunderland), mente hu dama, på 

internasjonalt kontor, da. 

 

Så det at Frode Eika Sandnes prøvde å avråde meg, (noen uker før jeg dro på dette møtet, på 

internasjonalt kontor, må det vel ha vært), fra å dra til Sunderland, for å studere, siden jeg da 

visstnok ikke ville ha noen sjanse, til å få meg en ekstrajobb. 

 

Det virka jo som noe tullprat, etter at jeg hadde vært på dette møtet, på internasjonalt kontor. 

 

Og hørt det, at levekostnadene i Sunderland, var så lave, at man ikke trengte å ha noen ekstrajobb, 

mens man studerte, i Sunderland, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Og det var vel også sånn, at HiO IU, de samarbeidet først og fremst med University of Sunderland 

og et college i Dublin, når det gjaldt IT, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og enten hu dama i 50-åra, på HiO IU. 

 

Eller om det var hu dama, på internasjonalt kontor. 

 

Anbefalte meg, å studere, ved University of Sunderland. 

 

(Og ikke på det College-et). 

 

For utenlandsstudentene, ved University of Sunderland, de var eldre, enn de på det college-et, da. 

 

Så da ville jeg passe bedre, (som student), ved University of Sunderland, (var det ei som mente), da. 

 

Og jeg ville heller til University of Sunderland. 

 

(Siden det hørtes bedre ut, å gå på universitet da, syntes jeg). 

 

Så det ble til at jeg satset på, å studere, ved University of Sunderland, (fra høsten 2004), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu dama, på internasjonalt kontor. 

 

Hu ville gjerne ordne med søknaden min, til Lånekassa, for meg. 

 

Så jeg sa at det var greit, da. 

 

Og dette var vel ikke så mange uker, før eksamenene startet. 

 

Så etter dette møtet, så hadde jeg vel mye fokus, på eksamenene, vil jeg tippe på. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 211: Mer fra tiden etter at jeg sluttet på Rimi 

Bjørndal 

 

Det var forresten sånn, at etter at jeg jobbet min siste vakt, på Rimi Bjørndal. 

 

(I desember 2003). 

 

Så ringte David Hjort meg, og sa det. 

 

At han ville besøke meg, (i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen). 

 

For han skulle 'plukke opp en julegave til Melina', (sin samboer), som han sa. 

 

Jeg var da ikke helt sikker på, om jeg kunne stole på David Hjort. 

 

Siden han plutselig hadde villet møte meg, utafor Gunerius, noen dager før det her, (var det vel). 

 

Og da satt han på med en kar, fra Ullern, (eller noe sånt). 

 

Og det virka litt rart, syntes jeg. 

 

Så da David Hjort ringte meg. 

 

Noen dager etter at jeg jobba min siste vakt, på Rimi Bjørndal, (må det vel ha vært). 

 

Så fortalte jeg bare David Hjort det, at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

Og at jeg hadde fått skada trynet. 

 

Og at jeg hadde planlagt å flytte til utlandet, da. 

 

Og at jeg ikke ville ha besøk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

David  Hjort ringte også noen måneder seinere. 

 

(Våren 2004, må det vel ha vært). 

 



Og da ville han ha meg med ut på byen, en fredag, sammen med Alex fra Rimi Sinsen, med flere. 

 

Men jeg tenkte det. 

 

At jeg hadde jo planlagt det, at jeg skulle begynne å studere, i England, (og liksom flytte dit), da. 

 

Så jeg tenkte vel det, at det ikke var noe vits i, å ta noen unødvendige sjanser, bare noen måneder 

før, at jeg skulle flytte, fra Oslo, (og Norge), uansett. 

 

Så derfor sa jeg vel det, til David Hjort, (da han ringte om den her festinga). 

 

At jeg stod over, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Et av de fagene, som jeg hadde, i fjerde semester. 

 

Det var statistikk, (husker jeg). 

 

Og jeg var faktisk ikke på en eneste forelesning, i det faget. 

 

(Siden jeg hadde fått skada trynet mitt. 

 

Og siden jeg hadde overhørt at jeg var forfulgt av 'mafian', da). 

 

Men for å få studielån, det neste studieåret. 

 

(Altså studieåret 2004/05). 

 

Så kunne jeg ikke være noe særlig forsinket. 

 

For hvis man er mer enn et år forsinket, (heter det nå for tiden), så får man ikke lenger studielån. 

 

Og jeg var sju vekttall forsinket, fra NHI. 

 

(Jeg tok der kun 33 vekttall av 40. 

 

På slutten av 80- og begynnelsen av 90-tallet. 

 

Siden jeg jobbet mye ved siden av studiene, osv). 

 

Så jeg var nesten et halvt år forsinket, allerede før jeg begynte, ved HiO IU. 

 

Og jeg hadde jo ikke tatt noen eksamener, i tredje semester, ved HiO IU. 

 

Og det er også mulig, at det var en eksamen jeg ikke tok, i andre semester. 

 

(Det var vel faget Relasjonsdatabaser, forresten). 



 

Så jeg kunne ikke droppe noen eksamener, i fjerde semester. 

 

For da ville jeg ikke ha rett til studielån, i Sunderland. 

 

Jeg måtte faktisk ta en ekstra eksamen, i fjerde semester. 

 

For å fortsatt ha rett til studielån, etter fjerde semester, da. 

 

(For å unngå å bli mer enn et år forsinket). 

 

Så våren 2004, så tok jeg altså en ekstra eksamen. 

 

Og det var en eksamen i faget Relasjonsdatabaser. 

 

(Som vel min studiekamerat Dag Anders Rougseth, hadde fått meg til å utsette. 

 

For vi skulle liksom lese sammen, til den eksamenen, sommeren 2003. 

 

For Rougseth mente at det var mulig å ta den eksamenen, høsten 2003, da. 

 

Men så hørte jeg ikke noe fra Rougseth likevel, sommeren 2003. 

 

Og jeg visste ikke hvordan man kunne ta den eksamenen, høsten 2003, for å si det sånn. 

 

Så derfor ble det ikke til at jeg tok den eksamenen, i 2003, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel 20-30 hybelleiligheter i Rimi-bygget, tilsammen. 

 

(Noe sånt). 

 

Og i kjelleren, så var det et rom, (ovenfor vaskekjelleren), hvor folk kunne sette fra seg møbler, som 

de ikke trengte lenger. 

 

Og disse leilighetene, de ble leid ut umøblert, (husker jeg). 

 

Så jeg regna med at de møblene bare var å ta, (hvis man fant noe man kunne bruke), da. 

 

Så da han Last Train-homoen, hadde klart å lure seg inn, i Rimi-leiligheten min, ved å late som at 

han var en slags kamerat, (må man vel si), rundt månedsskiftet november/desember, i 2003. 

 

Så hadde jeg hatt en brukt sofa, i leiligheten min, som jeg hadde funnet, i det 'møbel-rommet', i 

kjelleren, da. 

 

Men etter at han homo-frisøren, hadde vært i leiligheten min. 

 



Så prøvde jeg liksom å glemme, at han hadde vært der, da. 

 

(Og den sofaen, den var vel ikke så utrolig fin heller, tror jeg. 

 

Den var vel ganske slitt og sånn, mener jeg å huske. 

 

Noe sånt). 

 

Så derfor, så satt jeg den 'homo-sofaen', (som han Bærum-frisøren hadde ligget på), ned igjen, i det 

'møbel-rommet', i kjelleren, da. 

 

(I desember 2003 en gang, må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og faget Statistikk, (som jeg hadde, i fjerde semester, ved HiO IU). 

 

Det var ganske vanskelig da, (må jeg vel si). 

 

Og siden jeg ikke var på noen forelesninger, i fjerde semester. 

 

(Siden jeg hadde overhørt at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

Og siden jeg hadde skada trynet). 

 

Så måtte jeg lese statistikk, hjemme i Rimi-leiligheten min, da. 

 

Og for at jeg skulle få lov, til å gå opp til eksamen, i det faget. 

 

Så måtte jeg levere inn to-tre obligatoriske oppgaver, (iløpet av fjerde semester), da. 

 

Og det å skjønne det faget, bare ved å sitte hjemme, og studere de obligatoriske oppgavene. 

 

Det var litt vanskelig da, (vil jeg si). 

 

Så jeg måtte sette av hele påsken, (i 2004), til å jobbe med en obligatorisk oppgave, i statistikk, da. 

 

Og jeg merka det, at jeg fikk vondt i ryggen, mens jeg jobba, med den obligatoriske oppgaven, da. 

 

Og det var fordi, at jeg satt i en sånn hvit plast-utestol, som jeg hadde tatt med meg, da jeg flytta fra 

Ungbo, (i 1996), da. 

 

(Siden Ungbo hadde hatt to sett, med terrasse-møbler, da. 

 

Så tok jeg med noen av de eldste møblene, (var det vel), da. 

 

Siden jeg regna med at det var greit. 

 



Siden Ungbo hadde dobbelt opp, med sånne hagemøbler, da). 

 

Og derfor, så begynte jeg å kikke, på det 'møbel-rommet' i kjelleren, om det hadde dukka opp noen 

nye sofaer der, (siden rundt juletider da), husker jeg. 

 

Og faktisk, så hadde det dukka opp en rød skinnsofa, på det 'møbel-rommet', (husker jeg). 

 

Men den røde skinnsofaen, den hadde merke, etter at noen hadde sittet, (eller ligget), veldig mye, på 

en sitteplass, (på den ene siden), av den fire-seters sofaen, (var det vel), da. 

 

(Så det virka jo nesten som noe perverst, må man vel si). 

 

Men men. 

 

Men jeg hadde så vondt i ryggen. 

 

Og senga mi, det var ikke en sovesofa. 

 

(Det var en rammemadrass med bein, (som jeg hadde kjøpt brukt av Magne Winnem, mens jeg 

bodde på Ungbo)). 

 

Så jeg hadde ikke noe sted jeg kunne sitte, (og løse skoleoppgaver da), uten å få vondt i ryggen. 

 

Så jeg bestemte meg til slutt, (en kveld), for å dra opp den røde skinnsofaen, til leiligheten min, da. 

 

(For jeg måtte jo liksom klare å få ferdig den obligatoriske oppgaven, (i statistikk), tenkte jeg. 

 

For hvis ikke jeg klarte det faget, så ville jeg nok ikke fått studielån, det neste studieåret, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også et problem til, med den røde 'pervo-sofaen', (husker jeg). 

 

Og det var at beina manglet, på den skinnsofaen, da. 

 

Så da jeg prøvde det, å sette meg ned, i den sofaen. 

 

(På den motsatte sida, av der den 'pervo-bulken' var, da). 

 

Så ble jeg sittende alt for lavt, da. 

 

Så det var nesten sånn at jeg dro med den sofaen ned igjen, (i kjelleren da), husker jeg. 

 

Men jeg tenkte vel det, at jeg måtte prøve å få gjort unna, den nevnte obligatoriske oppgaven, (i 

statistikk), da. 

 



Så derfor, så improviserte jeg litt da, (må jeg innrømme). 

 

Og jeg satt noen doruller, (som raskt ble ganske flate), under hvert hjørne, av den sofaen, da. 

 

Og etterhvert som 'dorull-beina', ble flate, så måtte jeg sette nye doruller, oppå de flate dorullene, 

da. 

 

Men når jeg gjorde det sånn, så gikk det etterhvert an å sitte i den sofaen og lese statistikk, (i 

påskeferien da), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og grunnen til at jeg turte å ha en sånn 'pervo-sofa' med dorull-ben, stående i leiligheten min. 

 

Det var fordi, at jeg ikke hadde planlagt, å ha noen gjester, før jeg flytta til utlandet, da. 

 

(Siden jeg hadde fått skada trynet mitt. 

 

Og siden jeg hadde overhørt at jeg var forfulgt av 'mafian', da). 

 

Men min studiekamerat, (eller hva man skal kalle han), Dag Anders Rougseth, (aka. Dagga). 

 

Han klarte liksom å snike seg inn, i Rimi-leiligheten min, mot slutten av fjerde semester da, (husker 

jeg). 

 

(Dette var muligens i forbindelse med en eller annen gruppeoppgave. 

 

Enten i faget Systemutvikling. 

 

Eller i faget System- og Nettverksadministrasjon. 

 

Noe sånt). 

 

Så Dagga inviterte nok seg selv, på besøk hos meg, (mens jeg hadde den 'pervo-sofaen'), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da tenkte jeg nok sånn, at jeg skulle jo flytte, til England, uansett. 

 

Så da tok jeg nok ikke det så nøye. 

 

At jeg liksom 'dreit meg ut', da. 

 

(Ovenfor han Dagga, da. 

 

Ved at han fikk se det, at jeg hadde en sånn rar 'pervo-sofa' stående, i hybelleiligheten min, da). 

 

Men dette var likevel litt flaut da, (husker jeg). 



 

Selv om jeg skulle flytte til utlandet. 

 

Men jeg prøvde nok å late som ingenting, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 212: Enda mer fra tiden etter at jeg sluttet som 

låseansvarlig på Rimi Bjørndal 

 

Jeg jobbet jo som låseansvarlig, på Rimi Langhus, i det meste av 2004. 

 

(Fram til like før jeg flytta til Sunderland, høsten 2004). 

 

Og jeg pleide alltid å dusje, barbere meg og pusse tenna, før jeg dro på jobben. 

 

Men jeg hadde jo fått skada trynet mitt, på slutten av 2003. 

 

Så noen ganger, når jeg skulle på jobb, (på seinvakt-lederskiftene, på fredager), på Rimi Langhus. 

 

Så orka jeg ikke å gå på jobb, (husker jeg). 

 

Siden jeg så så 'rar' ut i trynet, da. 

 

Så det ble en del egenmeldinger, de siste månedene, som jeg jobba, på Rimi Langhus, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at butikksjef Stian Eriksen, på Rimi Langhus. 

 

Han prata en gang dritt om meg, til en selger, på den her tida, (husker jeg). 

 

Han sa noe sånt som at jeg pleide å være butikksjef. 



 

'Og se på han nå', (sa han så). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Når det begynte å nærme seg sommerferien, (i 2004), så slutta Stian Eriksen i jobben. 

 

For å begynne å jobbe, i et ingeniør-firma, (mener jeg å huske). 

 

Og da spurte distriktsjef Anne-Katrine Skodvin meg, om jeg kunne 'ta meg av butikken', (eller om 

det var 'passe på butikken'), i sommerferien, (i år 2004), husker jeg. 

 

Og jeg hadde jo da jobba, som leder, i Rimi, i ti år. 

 

Så jeg sa at det var greit, (husker jeg). 

 

For jeg tenkte vel at det hadde vært greit, å ha en del penger, når jeg skulle dra til Sunderland. 

 

I tilfelle det tok litt tid, før studielånet mitt dukka opp, (høsten 2004), da. 

 

Så det å jobbe som en slags butikksjef, sommeren 2004, det passa meg bra, da. 

 

(Selv om jeg ikke fikk butikksjef-lønn, (husker jeg). 

 

Jeg fikk vel bare vanlig timelønn, (som låseansvarlig), liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og noen uker før Stian Eriksen slutta i jobben, (som butikksjef, på Rimi Langhus). 

 

Så dro han og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin meg med, på et møte, nede på spiserommet, på 

Rimi Langhus. 

 

(En fredag, på rundt den tida, som min leder-seinvakt begynte, (må det vel ha vært)). 

 

Og det møtet var veldig rart, (husker jeg). 

 

Distriktsjef Anne-Katrine Skodvin spurte meg, om jeg prøvde å lage problemer, for 'dem'. 

 

Men jeg bare forklarte det, at jeg ikke prøvde å lage noen problemer, (for dem), da. 

 

Og det var alt som ble sagt, i det møtet. 



 

Så hva distriktsjef Anne-Katrine Skodvin egentlig mente. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 213: Mer fra fjerde semester ved HiO IU 

 

Når det gjaldt faget Relasjonsdatabaser. 

 

(Som var et andre semester-fag). 

 

Så bare sendte jeg en e-post, til foreleseren, i dette faget. 

 

Og forklarte det, at jeg hadde hatt dette faget, året før, og også gjort de obligatoriske oppgavene, 

vel. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Jeg mener ihvertfall å huske at jeg spurte om det var greit, at jeg bare tok eksamen, (og ikke 

behøvde å gjøre de obligatoriske oppgavene), i dette faget, (våren 2004). 

 

(I en e-post til foreleseren, i faget Relasjonsdatabaser, våren 2004, da). 

 

Og han foreleseren svarte at det var greit, da. 

 

Og jeg hadde jo hatt bra karakter, i dette faget, på NHI, (10-12 år tidligere). 

 

(For der lærte vi om relasjonsdatabaser, i et fag, som het 'O21 Databaser og Datamodeller'. 

 

Og jeg mener også å huske det, at vi lærte om relasjonsdatabaser, på datalinja, på Gjerdes 

videregående, (hvor jeg jo gikk russeåret på handel og kontor, nemlig skoleåret 1988/89). 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Men likevel så fikk jeg bare 'E', på eksamenen i Relasjonsdatabaser, (på HiO IU), husker jeg. 

 



Men jeg leste mest til eksamenene i fjerde semester-fagene, da. 

 

Så jeg fikk vel ikke lest noe, før relasjonsdatabaser-eksamenen, tror jeg. 

 

Så jeg tok liksom den eksamenen, på 'kondisen', da. 

 

Selv om jeg husker at jeg ble skuffa, da jeg så det, at jeg bare fikk en 'E', i det faget. 

 

(Og jeg er fortsatt ikke sikker på om det var rettferdig). 

 

Men jeg tenkte vel som så, at 'E' ble ihvertfall regnet som stå-karakter. 

 

(Selv om det var den laveste stå-karakteren). 

 

Så jeg fikk ihvertfall bestått, i dette faget, da. 

 

(Som på resten av eksamene, som jeg tok, dette halvåret). 

 

Så jeg klarte å komme meg under grensen, på et års forsinkelse, i studietid. 

 

(Når man regnet både NHI og HiO IU, til sammen. 

 

Selv om jeg hadde jobbet mye, ved siden av studiene, på begge disse høyskolene). 

 

Så derfor var jeg fornøyd, da jeg fikk vite det, at jeg hadde bestått, på alle de eksamenene, som jeg 

tok, i fjerde semester. 

 

For ellers så ville jeg vel ikke vært berettiget, til studielån, i femte og sjette semester, da. 

 

(Sånn som jeg forstod reglene, ihvertfall). 

 

Så jeg kom meg gjennom fjerde semester. 

 

Og tok til og med et ekstra fag. 

 

Selv om jeg fikk skada trynet, (noen uker før dette semesteret begynte). 

 

Og selv om jeg hadde overhørt, at jeg var forfulgt av 'mafian', (også noen uker før dette semester 

begynte). 

 

(Og selv om jeg jobba, som låseansvarlig, (en dag i uka), på Rimi Langhus, da). 

 

Og jeg var også ganske aktiv, på VG's debattforum VGD, (under nicket 'cons'), dette halvåret, 

(husker jeg). 

 

(Jeg skrev vel mest på fotball-forumet der. 

 

Men jeg var også innom andre forum, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Når det gjaldt trynet mitt, så søkte jeg vel på nettet, (må det vel ha vært), og bestilte en time, hos en 

hudlege, som holdt til i Drammensveien, (hvis det ikke var Bygdøy Alle). 

 

Men han legen, (som visste seg å være nesten en olding), han sa det, at det ikke var noe galt med 

trynet mitt, da. 

 

For jeg syntes det var flaut å jobbe, når huden i trynet mitt, så så stram og tynn ut, da. 

 

Så jeg prøvde å få sykemelding, (mest på grunn av jobben), da. 

 

(Og også for å prøve å finne noe som kunne hjelpe, for at trynet skulle se mer normalt ut, da). 

 

Men det virka ikke som at det var noen mulighet, for at jeg kunne få, en sånn sykmelding, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter dette, (var det vel), så bestilte jeg en time, hos ei russisk hudlege, i enten Bogstadveien eller 

Hegdehaugsveien. 

 

(Hu som jeg hadde gått til, for å få noe middel mot kviser, noen år før det her. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Men jeg fikk ikke sove, natta før jeg skulle på den timen. 

 

Og etter den timen, så var det vel den prøven, i System- og Nettverksadministrasjon, hvor han 

'filmviser-studenten', dro med Dagga og meg, på en sånn 'jukse-seanse', hvor han filmviser-

studenten liksom pumpa, ei innvandrer-jente, om innholdet, på den prøven, da. 

 

(Og det møtet mitt med Frode Eika Sandnes, (og hans kamerat fra Sunderland). 

 

Det var vel muligens også den dagen. 

 

Noe sånt). 

 

Og siden jeg ikke fikk sove. 

 

Så tenkte jeg det, at den prøven, ville gå dårlig. 

 

Så jeg sendte hu hudlege-dama en tekstmelding, om at jeg avbestilte den timen, da. 

 

(For jeg var litt lei av hudleger, (og sånn), fra før. 

 

For å si det sånn). 

 



Og så fikk jeg sove noen få timer, før jeg skulle på skolen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Sommeren 2004. 

 

(Like før jeg dro til Sunderland, vel). 

 

Så hadde jeg søkt mer på nettet. 

 

Og funnet ut at en hudlege, som het Ole Fyrand, gikk for å være veldig flink, da. 

 

Og jeg ringte for å bestille time. 

 

Og de ringte tilbake, og sa at jeg kunne få time, (i Stortingsgata,  hvor han holdt til), den samme 

dagen, da. 

 

Og jeg dro dit. 

 

Og han Ole Fyrand sa også at det ikke var noe galt, med trynet mitt, da. 

 

Og på venteværelset der, så satt det et middelaldrende par, og ventet, samtidig med meg, (husker 

jeg). 

 

Men de ble vel ikke ropt inn. 

 

Og nå lurer jeg på om det kan ha vært Rimi-Hagen og Mille Marie. 

 

Men jeg er ikke helt sikker. 

 

Men disse kunne ihverfall minne om disse kjendisene, (vil jeg si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at Heimevernet ringte meg, (husker jeg), like før jeg skulle ha eksamenen mine, 

ved HiO IU. 

 

De ville at jeg skulle dra på en slags rar rep-øvelse, som bare varte, i en dag, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Men det syntes jeg at hørtes ut som en dårlig ide, da. 

 

For dette passet meg dårlig, siden jeg hadde så mange eksamener, (jeg hadde jo til og med en ekstra 



eksamen), dette semesteret. 

 

(Og dette var midt i eksamesstria, (mer eller mindre ihvertfall), mener jeg å huske). 

 

Så jeg sa at det passa dårlig, da. 

 

Og da slapp jeg å dra på denne merkelige rep-øvelsen, (husker jeg). 

 

(Og jeg var vel også litt flau, siden jeg hadde fått skada trynet mitt. 

 

Så jeg var ganske glad, siden jeg slapp å dra, på noen rep-øvelse, dette året, må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 214: Sommeren 2004 

 

Fra eksamenene, i fjerde semester. 

 

Så husker jeg det, at i faget Statistikk, så tok jeg med meg de obligatoriske oppgavene, som jeg 

hadde jobba med, i flere dager i strekk, i påskeferien, (i 2004), osv. 

 

(For det var vel lov å ta med alt av bøker og sånn, på eksamen, mener jeg å huske). 

 

Og så kikket jeg vel mest på de obligatoriske oppgavene mine, når jeg prøvde, å løse oppgavene, på 

eksamen, da. 

 

For jeg hadde brukt mye tid, på de obligatoriske oppgavene. 

 

Og skrevet de med tydelig skrift, osv. 

 

Så jeg fant ut at det var greit, å bruke disse obligatoriske oppgavene, som hjelpemiddel, på 

eksamen, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Og jeg husker også det, at jeg var veldig trøtt, på en eksamen. 

 

Så jeg satt vel kanskje oppe og leste, hele natta, før akkurat den eksamenen, da. 



 

(Det er mulig). 

 

Men jeg varierte det vel litt, (når det gjaldt hvilken studieteknikk jeg brukte), fra eksamen til 

eksamen, tror jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Like før eksamenene, (må det vel ha vært). 

 

Så fikk jeg mitt tredje avslag, (må det vel ha vært), på Erasmus-stipend. 

 

Noe jeg syntes at var urettferdig, da. 

 

Siden de forandra grunnen for avslaget, for hver gang. 

 

Så det var som at de som bestemte, (nemlig Frode Eika Sandnes), hadde noe personlig mot meg, da. 

 

Og på toppen av det hele. 

 

Så var det sånn. 

 

At når jeg sa til Frode Eika Sandnes, (må det vel ha vært). 

 

(Når jeg fikk vite om det siste avslaget, på Erasmus-stipend). 

 

At da drar jeg bare til University of Sunderland, og studerer der, på vanlig studiefinansiering, 

(utenom Erasmus-programmet), da. 

 

(For hu 'frike-dama', på HiO's internasjonale kontor, på Bislett, hu hadde jo sagt til meg det, at 

levekostnadene, i Sunderland, var så lave). 

 

Men da ble jeg fortalt det, (av Frode Eika Sandnes, må det vel ha vært), at de hadde mistet min 

vanlige søknad, til University of Sunderland, da. 

 

(En søknad som jeg hadde levert dem, en av de første månedene, i 2004. 

 

I resepsjonen, til HiO IU, (i Cort Adelers gate der). 

 

Til en kar i 40-50-åra, var det vel). 

 

Så det var jo bare tull og tøys, fra HiO IU, (må jeg si). 

 

Sabotasje, er vel kanskje et passende uttrykk, (i dette tilfellet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Etter eksamenene, (eller om det var før eksamenene), så søkte jeg på Google, (må det vel ha vært), 

om studier, i utlandet. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da fant jeg navnet på en organisasjon, som het IEC, (International Education Centre). 

 

Og dette firmaet, (eller om det er en stiftelse), holdt til, i Nedre Slottsgate, (en sidegate til Karl 

Johan), og var der nabo, med en McDonalds-restaurant, (husker jeg). 

 

(Dette var den McDonalds-restauranten, som vel var den første i Norge, (mener jeg å huske). 

 

Og som ble startet, på midten av 80-tallet en gang, var det vel). 

 

Og jeg leste på IEC's nettsider, at de samarbeidet, med mange universiteter, i England, da. 

 

Så jeg bare dro innom dette firmaet, (som nå heter Kilroy Education vel), et par ganger, før jeg 

skulle på jobb, (som en slags 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus). 

 

(For jeg ble enig med assistent Espen Sigmund Nornes der, at jeg tok alle seinvaktene, denne 

sommeren. 

 

Også tok han alle tidligvaktene, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og IEC, de så på, (og kopierte vel), papirene mine, (fra NHI og HiO IU),og fortalte meg det, at det 

ikke var noe problem for meg, å få en studieplass, på det tredje året, av en bachelor-grad, (i 

Computing), ved University of Sunderland, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så på en uke, (eller noe lignende), så var dette ordnet, da. 

 

Og jeg hadde fått meg en studieplass, ved University of Sunderland. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 



 

 

 

Kapittel 215: Mer fra sommeren 2004 

 

Jeg husker at det var sånn, på Rimi Langhus, sommeren 2004. 

 

At assistent Sølvi Berget, var sykmeldt, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Likevel så satt hu nede på spiserommet. 

 

Like etter at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, hadde spurt meg, om jeg kunne ta vare på butikken, 

(var det vel), denne sommeren, da. 

 

(Siden Rimi Langhus ikke hadde noen butikksjef, sommeren 2004). 

 

Og jeg hadde jo bare jobbet leder-seinvaktene, på fredager, på Rimi Langhus. 

 

(Siden sommeren før, (altså sommeren 2003). 

 

Da jeg også jobbet som en slags 'sommer-butikksjef' der. 

 

Mens daværende butikksjef Thomas Bruun, hadde sommerferie). 

 

Og Sølvi Berget hu spurte meg, om ikke Dennis kunne få jobbe, denne sommeren. 

 

Og jeg visste ærlig talt ikke hvem denne Dennis var. 

 

Men jeg hadde respekt for Sølvi Berget, (må jeg vel si). 

 

For jeg huska jo det, fra min tid som 'ordentlig' butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(Noe jeg jobbet som, fra våren 2001 til sommeren 2002). 

 

At Sølvi Berget liksom var en slags klikk-leder da, i butikken. 

 

(I tillegg til at hun var assistent der). 

 

For Sølvi Berget hadde jo fått en hel 'bøling' med Rimi Langhus-folk, til å sitte inne på 

røykerommet. 

 

Under det siste personalmøtet mitt, som butikksjef, der. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Så jeg var vel kanskje litt redd for, at assistent Sølvi Berget, kunne lage et helvete for meg, på Rimi 

Langhus, sommeren 2004. 

 

Hvis jeg liksom 'kræsja' med henne, da. 

 

(Ved å liksom tulle med meg gjennom nettverket sitt, da. 

 



Eller ved å liksom prate 'dritt' om meg). 

 

Så jeg sa vel bare det, at han Dennis kunne få jobbe, da. 

 

For jeg hadde jo jobbet i ti år, som leder, i Rimi, denne sommeren. 

 

Så jeg hadde litt erfaring, da. 

 

Og jeg tenkte vel det, at det var viktig, at folka som jobba, i denne butikken, var rolige. 

 

Spesielt siden det ikke var noen 'ordentlig' butikksjef der, denne sommeren. 

 

Så da forestilte jeg meg det, at de ansatte, lett kunne bli urolige, da. 

 

(Siden butikksjef Stian Eriksen hadde slutta. 

 

Og det ikke hadde begynt noen ny butikksjef). 

 

Så jeg hadde ikke noe ønske om å ha noen konflikter der akkurat, (på Rimi Langhus), denne 

sommeren. 

 

Siden det ikke var noen butikksjef der. 

 

Og jeg visste det, at distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu pleide å skru av mobilen sin, når hu dro på sommerferie. 

 

Og jeg hadde jo hatt så store problemer, med de høye sjefene, i Rimi, siden 2001. 

 

(Da jeg klagde til driftsdirektør Rune Hestenes, på problemene, på Rimi Kalbakken. 

 

Noe som liksom ble feiet under teppet, da). 

 

Så jeg hadde ikke noe lyst til å ringe regionsjefen, (hvem nå det var igjen, på den her tiden), eller 

noen andre høye ledere, i Rimi, på grunn av at jeg hadde for få ansatte, (på grunn av sykemeldinger, 

for eksempel), denne sommeren. 

 

Så jeg bare satset på å prøve å få folka i butikken, til å være rolige, da. 

 

Så jeg satset på å unngå konflikter og uro, liksom. 

 

Og jeg var jo ikke en 'ordentlig' butikksjef. 

 

(På den her tida). 

 

Så jeg satset bare på å få butikken gjennom denne sommeren, uten for mye konflikter og 

sykemeldinger osv., da. 

 

(Sånn at kundene, ikke ble for misfornøyde, med butikken, da. 

 

Selv om butikken ikke hadde noen butikksjef. 

 



For hvis det hadde vært mye sykemeldinger. 

 

Så hadde det vært mye vanskeligere for meg, å klare å få butikken til å ha en akseptabel standard, 

sett fra kundenes synspunkt. 

 

Og det var dette Anne-Katrine Skodvin ville at jeg skulle gjøre. 

 

Når hun ba meg om å ta meg av butikken, (denne sommeren), sånn som jeg skjønte det). 

 

Og så fikk den nye butikksjefen ta tak i det han fant av problemer der, (med medarbeiderne), når 

han overtok, når skoleferien var ferdig, (var det vel), tenkte jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han Dennis, han viste seg å være en kraftig bygget Vålerenga-supporter, (husker jeg). 

 

Jeg husker at han prata om at han hadde sett det, at Morgan Andersen, (som på den her tiden jobbet 

som direktør, i fotballklubben Lyn vel), hadde fått seg en på trynet, på en pub, i Oslo, (denne 

sommeren). 

 

Men at dette ikke hadde blitt skrevet om, i avisene. 

 

Selv om pressen var på denne puben, da denne slåssinga foregikk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hva han Dennis hadde drevet med, før denne sommeren. 

 

Det er jeg ikke helt sikker på, hvis jeg skal være ærlig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Thomas Brun, han hadde jo ansatt assistent Espen Sigmund Nordnes, (som assistent), et drøyt år, 

før det her, (var det vel). 

 

Men Espen Sigmund Nornes, han klarte liksom ingenting, (husker jeg). 

 

Ikke klarte han å ta bestillinger. 

 

(Så jeg måtte ta alle bestillingene selv). 

 

Og ikke klarte han å ta imot varer og sånn. 



 

Ihvertfall så var det sånn, at han assistent Espen Sigmund Nordnes. 

 

Han sa til meg det. 

 

At han trengte hjelp av han Dennis, på tidlig-ledervaktene sine. 

 

For å klare å få gjort det han skulle gjøre, (på disse vaktene), da. 

 

Men tidlig-ledervaktene, på Rimi Langhus. 

 

Det er egentlig bare jobb, for en person. 

 

(Altså en leder, da). 

 

Så assistent Espen Sigmund Nordnes og Dennis. 

 

De måtte liksom være to personer, for å gjøre en persons jobb, da. 

 

(De hadde en tredje person der og. 

 

For å ta med om det. 

 

Nemlig kassadama Tove, vel. 

 

Eller en ferievikar, (som muligens kan ha vært hun Christina Brynteson, vel). 

 

Ihvertfall så hadde de en kasserer der i tillegg da, (på tidligvaktene), for å ta med om det. 

 

Så det var ikke sånn, at han Dennis, (som heter Libråten til etternavn vel), skulle sitte i kassa, da. 

 

(For å ta med om det). 

 

Espen Sigmund Nordnes sa ta han trengte hjelp av Dennis for å gjøre pliktene sine, som leder, da. 

 

Nemlig for å gjøre sånne ting, som å ta imot varer og sette opp brøda og legge opp frukta, osv.). 

 

Men igjen, så ville jeg ikke ha noen konflikter, på Rimi Langhus, denne sommeren. 

 

Så jeg bare sa det, at det var greit, at han Dennis, hjalp Espen Sigmund Nornes, på ledervaktene 

hans, da. 

 

For jeg tenkte vel det, at det var alt for seint, å begynne med noen lederopplæring, for Espen 

Sigmund Nordnes, sommeren 2004. 

 

(For å jobbe som Rimi-leder, i denne sommerferien, da). 

 

Det var butikksjefene Thomas Brun og hans etterfølger, nemlig Stian Eriksen, som skulle ha lært 

opp assistent Espen Sigmund Nornes, i leder-arbeidsoppgavene. 

 

Og hvorfor de ikke hadde gjort det, det veit jeg ikke. 

 



For jeg hadde jo bare jobba sein-ledervaktene, på Rimi Langhus, på fredagene. 

 

På den tida, som assistent Espen Sigmund Nordnes, hadde jobba, på Rimi Langhus. 

 

Så jeg veit ikke hva som hadde gått galt der. 

 

Og Thomas Brun og Stian Eriksen. 

 

De var vel ute av Rimi. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og jeg hadde nok å gjøre, når det gjaldt å drive butikken, denne sommeren. 

 

Når det gjaldt å holde butikken bra, sånn at kundene ikke fikk et dårlig inntrykk, av butikken, da. 

 

Og at jeg som låseansvarlig, skulle drive lederopplæring, av assistent Espen Sigmund Nordnes. 

 

Det er jeg ikke sikker på om hadde funka. 

 

(Og jeg måtte da ha hatt en leder til der, som kunne ha jobbet min ledervakt. 

 

Mens jeg liksom lærte opp Espen Sigmund Nordnes, (til å ta bestillinger osv.), da. 

 

Men jeg kjente ikke assistent Espen Sigmund Nordnes så bra. 

 

Og vi skulle jo liksom lede butikken sammen. 

 

Så det var et følsomt jobb-forhold, mellom assistent Espen Sigmund Nordnes og meg. 

 

(Må man vel kanskje si). 

 

Så jeg prøvde å ikke gå for nærme, da. 

 

Og jeg var litt redd for at assistent Espen Sigmund Nordnes, var litt sånn som ambulerende 

butikksjef Njål hadde vært. 

 

Sommeren 2002, (på Rimi Bjørndal). 

 

For han Njål, han sykmeldte seg jo bare, og dro opp til Trøndelag, den sommeren. 

 

Og jeg syntes det var vanskelig å forstå meg på, han assistent Espen Sigmund Nordnes, da. 

 

Og jeg visste ikke hva han hadde av utdannelse og arbeidserfaring, osv. 

 

Og sommeren før, (må det vel ha vært). 

 

Så måtte han Espen Sigmund Nordnes låne penger av meg, til mat, osv. 

 

(Penger som han aldri betalte tilbake, vel). 

 

Og Espen Sigmund Nordnes, han hadde vel problemer med dama si, (som fremdeles var i tenårene 



vel, og som stadig var innom butikken da), mener jeg å huske. 

 

Så han var kanskje litt som Eminem, (han Espen Sigmund Nordnes), da. 

 

Nemlig ved at han var litt sånn 'white trash', eller arbeiderklasse, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg hadde problemer med å ta assistent Espen Sigmund Nordnes, helt på alvor, som leder, i Rimi-

systemet da, (må jeg innrømme). 

 

Og jeg hadde jo ikke skjønt, hvorfor daværende butikksjef Thomas Bruun, egentlig hadde ansatt 

Espen Sigmund Nordnes, (som assistent), i sin tid. 

 

For Thomas Brun, han ansatte også ei Kolbotn-dame, (som assistent), mener jeg å huske. 

 

(Våren 2003, vel). 

 

Og Thomas Brun hadde jo også Sølvi Berget, som assistent. 

 

Og jeg selv, jeg hadde jo vært butikksjef, på det tidligere ICA-supermarkedet Rimi Kalbakken. 

 

Som var en mye større butikk, enn Rimi Langhus. 

 

Og på Rimi Kalbakken, så hadde jeg bare to assistenter, (husker jeg). 

 

Og det var bare ment å være en assistent, på Rimi Langhus. 

 

(Det visste jeg jo, for jeg hadde jo vært butikksjef der og. 

 

Nemlig fra våren 2001 til sommeren 2002). 

 

Så noe var galt, da Thomas Brun plutselig ansatte to nye assistenter, våren 2003, (var det vel), vil 

jeg si. 

 

Men Thomas Brun, han kjente jeg jo heller ikke så godt. 

 

Jeg kjente ikke CV-en hans, liksom. 

 

Og jeg var jo ikke selv butikksjef i Rimi, på den her tiden. 

 

Så jeg fikk ikke spurt mine butikksjef-kolleger, (som Irene Ottesen eller Arne Risvåg, for 

eksempel), om hvem han Thomas Brun egentlig var, og hva han hadde drevet med, i Rimi; (og 

andre steder), da. 

 

Så jeg famla meg nesten litt fram i blinde, (billedlig talt), på den her tiden, (som 'sommer-

butikksjef'), da. 

 

Så jeg visste egentlig ikke hva annet jeg kunne gjøre. 

 

Enn å la assistent Espen Sigmund Nordnes, få vilja si, da. 

 



Og liksom dasse hele sommeren, da. 

 

Og sitte nede på spiserommet, og chatte, med han Dennis, da. 

 

Istedet for å liksom jobbe, som en mann, da. 

 

(For å overdrive litt, men likvel). 

 

Så jeg lot jeg han Espen Sigmund Nordnes jobbe, som en skravle-kjærring, eller unge, (eller hva 

man skal si), da. 

 

For å liksom prate rett fra levra, da. 

 

For hvis assistent Espen Sigmund Nordnes, hadde sykmeldt seg. 

 

Så hadde jo jeg omtrent måttet jobbe meg ihjel, denne sommeren. 

 

Og det var ikke sånn, at det var jeg, som hadde bedt om, å få jobbe kjempemye, (på Rimi Langhus), 

denne sommeren. 

 

Det var Rimi, (altså distriktsjef Anne-Katrine Skodvin da), som liksom hadde tigget meg, om jeg 

kunne være ansvarlig, for denne Rimi-butikken, denne sommeren, da. 

 

(Siden Rimi tydeligvis ikke hadde noen 'ordentlig' butikksjef. 

 

Som de kunne ha der. 

 

Denne sommeren, da). 

 

Og jeg hadde jo hørt det, (fra hu 'frike-dama', på HiO's internasjonale kontor, på Bislett), at det var 

lave levekostnader, i Sunderland. 

 

Hvor jeg jo skulle flytte til, etter denne sommerferien. 

 

Så for meg, så var det nesten hipp som happ, om jeg jobbet mye eller lite, denne sommeren. 

 

(Må jeg si). 

 

For jeg regnet med, at jeg ville nok klare meg, på studielånet mitt, (fra høsten av), uansett. 

 

(Og jeg hadde egentlig ikke trodd, at jeg ville få så mye ansvar, (av distriktsjef Anne-Katrine 

Skodvin), denne sommeren. 

 

Siden hu jo hadde et sånt rart klagemøte, (som jeg har skrevet om, i et av de forrige kapitlene). 

 

Hvor hu, daværende butikksjef Stian Eriksen og meg. 

 

Kun satt nede ved spisebordet, (på spiserommet), på Rimi Langhus. 

 

I 5-10 minutter. 

 

Uten at det nesten ble sagt noen ting, da. 



 

Og uten jeg egentlig forstod ikke noe særlig, (av det møtet), for å si det sånn. 

 

Så fra det rare møtet, til at jeg skulle få ansvaret, for hele butikken, hele sommeren. 

 

Nei, det var en stor forandring, (vil jeg si). 

 

(Når det gjaldt tilliten som ble vist meg, fra distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, da. 

 

Syntes jeg, at det virka som, da)). 

 

Og jeg måtte jo også dra innom IEC, og ordne med studiene mine, i Sunderland, (ved et par 

anledninger, denne sommeren), osv. 

 

Og assistent Espen Sigmund Nordnes, han skulle vel også ha ferie. 

 

Så det er mulig at assistent Sølvi Berget jobbet litt og, denne sommeren).. 

 

Det husker jeg ikke helt. 

 

Men jeg husker at låseansvarlig Simen, kunne jobbe noen vakter, denne sommeren. 

 

(Selv om han hadde fått store problemer, med kviser, (i trynet), på den her tida, (husker jeg, at jeg la 

merke til). 

 

Men han Simen stilte opp likevel da, (husker jeg). 

 

Så det var ikke sånn at alle ledervaktene var i boks, heller. 

 

Jeg måtte liksom få tak i folk, til å jobbe ledervakter osv. da, (denne sommeren), mener jeg å huske. 

 

Så det ble til at jeg bare dulla med assistent Espen Sigmund Nordnes, for at han ikke skulle 

sykmelde seg, (for eksempel). 

 

Eller bli urolig, (denne sommeren), da. 

 

Siden det ikke var noen butikksjef der, (denne sommeren). 

 

I denne skoleferien, var det vel cirka. 

 

(Eller ut august-måned var det vel. 

 

Jeg tror ikke at den nye butikksjefen begynte, før første september. 

 

men det husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Og den tidligere butikksjefen, (Stian Eriksen), han slutta vel i mai eller juni måned, en gang, da. 

 

Så jeg jobba som en slags butikksjef, i to-tre måneder, på Rimi Langhus, sommeren 2004, da). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 216: Enda mer fra sommeren 2004 

 

Like før jeg begynte å jobbe, som 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus, sommeren 2004. 

 

Så husker jeg at jeg leste noe, i en nettavis, (eller om det var en 'vanlig' avis), om at humor, var den 

ledelses-metoden, som ga best resultater, da. 

 

Så jeg tenkte at jeg kunne prøve å tulle litt, med den her 'flokken' med 'guttunger', som jeg skulle 

sjefe over, på Rimi Langhus, (sommeren 2004). 

 

Og Langhus, det ligger jo litt utafor Oslo. 

 

(Hvor jeg selv jo bodde, på St. Hanshaugen). 

 

Så jeg tenkte at jeg skulle skøye, og liksom late som at jeg jobba, i Arendal, (eller noe sånt), da. 

 

Og si sånn 'blandings' osv., som de sa, i Harald Eia og Bård Tufte Johansen sin TV-serie, Lille 

Lørdag, (på 90-tallet), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg gikk rundt og sa 'møtings', 'tullings' og 'irriterings' og sånn, (hele sommeren 2004 da), husker 

jeg. 

 

Og det var også sånn, at jeg satsa på, å ha møter, med alle de ansatte, på gølvet, som jobba, på mine 

seinvakter, da. 

 

(Noe jeg hadde begynt med, rundt våren 2004, vel. 

 

Når jeg jobba disse sein-ledervaktene mine, på fredagene, på Rimi Langhus. 

 

For jeg hadde mindre bemanning, enn det jeg selv hadde latt låseansvarlig Eivind Danielsen ha, på 

disse sein-ledervaktene, på fredagene, i 2001 og 2002, (da jeg selv jobbet som butikksjef, på Rimi 

Langhus). 



 

Men han som var butikksjef, i 2003 og 2004, på Rimi Langhus. 

 

Nemlig Stian Eriksen. 

 

(Min tildigere assistent. 

 

Fra den tida jeg jobbet som butikksjef, på Rimi Nylænde, på Lamberseter. 

 

(Noe jeg gjorde fra 1998 til år 2000)). 

 

Han lot meg bare få en kasserer, på disse sein-ledervaktene, på fredager, på Rimi Langhus. 

 

Mens jeg selv hadde latt låseansvarlig Eivind Danielsen, få ha to kasserere, på de samme fredags-

seinvaktene, da. 

 

(For Espen Danielsen sa vel at han trengte så mange kasserere, mener jeg å huske. 

 

Eivind Danielsen var jo ny som leder også, da han begynte, som låseansvarlig, på Rimi Langhus, 

rundt sommeren 2001, vel). 

 

Og butikksjef 'Trainee-Thomas' hadde vel også to kasserere, på seinvaktene, på fredagene, før jeg 

begynte som butikksjef, (på Rimi Langhus). 

 

Men Stian Eriksen, han lot meg bare få ha en kasserer, når jeg jobba disse sein-ledervaktene, på 

fredagene, (på Rimi Langhus), da. 

 

Så det ble til at jeg måtte planlegge dagen nøye, for at det ikke skulle bli kaos, i kassene, osv. 

 

(For det var ganske mange kunder, som handla, i den butikken, på fredags-ettermiddagene. 

 

Så jeg ble sittende mye i kassa selv, (på disse sein-ledervaktene, på fredagene, på Rimi Langhus), 

som 'andremann', i kassa, eller for å avløse pause, til 'hoved-kassereren' da, (som var ei 

vietnamesisk dame, fra Ski, eller noe sånt vel, mener jeg å huske). 

 

Så derfor, så pleide jeg å ha et møte, med han lagerhjelpen, (som var en tenåringsgutt fra Vietnam, 

vel). 

 

For da ble vi enige, om hva det var, som skulle gjøres igjen, på den lagerhjelp-vakta, da. 

 

(Blant annet, så tok vel han lagerhjelpen tippinga, mener jeg å huske. 

 

For tippinga heftet meg en del, på disse vaktene. 

 

For jeg pleide å ta frukta nøye, på disse vaktene. 

 

Og det lå en del råtten frukt, (må man vel si), i fruktdisken, som jeg pleide å liksom luke bort, før 

jeg sa meg fornøyd, med fruktavdelingen, da. 

 

For det var liksom sånn jeg pleide å ta frukta, i Rimi. 

 

At jeg gikk gjennom all frukta, og tok bort den dårlige frukta, (mens jeg var der), da. 



 

Og det var ikke lett å sitte i kassa, ta tipping og drive med frukta samtidig, (for å si det sånn). 

 

Så derfor, så syntes jeg at det var bra, at han lagerhjelpen, kunne ta tippinga, da). 

 

Og når han lagerhjelpen etterhvert spurte, om han kunne få gå hjem. 

 

(Like etter stengetid, vel). 

 

Så trengte jeg bare å spørre, om han lagerhjelpen hadde gjort alt som stod på den lappen, som jeg 

skreiv, på det nevnte møtet, da. 

 

Og hvis han vietnamesiske gutten, da svarte 'ja', så lot jeg han bare få gå hjem, da. 

 

Og da gikk disse vaktene ganske greit, (mener jeg å huske), selv om vi var rimelig underbemannet 

da, (må man vel si). 

 

(Og uten at jeg vet hvor Stian Eriksen ikke lot meg få ha to kasserere, på disse vaktene. 

 

Men det var sjelden sånn, at Stian Eriksen og jeg, prata noe særlig sammen, om disse vaktene. 

 

Men det ble kanskje litt dumt, at Stian Eriksen og jeg, jobbet sammen, i den samme butikken, etter 

at jeg jo hadde sluttet, å jobbe heltid, i Rimi. 

 

For Stian Eriksen, han ble jo ansatt, som leder, (nemlig som assistent), i Rimi, av meg. 

 

Da jeg var butikksjef, på Rimi Nylænde, i 1999, (må det vel ha vært). 

 

Og jeg hadde jo begynt, som låseansvarlig, på Rimi Langhus, våren 2003. 

 

Altså før Stian Eriksen begynte å jobbe der. 

 

Og det er mulig at det var Stian Eriksen sin butikksjef-forgjenger, (nemlig Thomas Brun), som 

hadde gjort det sånn, at fredags-seinvaktene, kun skulle ha en kasserer. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig, (hvordan det var igjen), for å være ærlig. 

 

Men Stian Eriksen, han prøvde vel forresten, (ihvertfall i begynnelsen, da han jobba som butikksjef, 

på Rimi Langhus). 

 

(Må man vel si). 

 

For jeg husker at han sa til meg det, at det ikke var første gangen, at vi to, hadde jobba sammen, i en 

gammel og sliten butikk, da. 

 

(Og da, så må nok Stian Eriksen ha tenkt på Rimi Nylænde, tror jeg). 

 

Men jeg syntes at jeg fikk den butikken, (Rimi Nylænde), til å se rimelig bra ut, da. 

 

Så jeg ble kanskje litt fornærmet, da Stian Eriksen poengterte det, at den butikken, (Rimi Nylænde), 

var så gammel og slitt, (da vi jobbet der), da. 

 



For jeg syntes nok det, at Rimi Nylænde, ikke var så ille, (når det gjaldt butikkstandard osv.), som 

Rimi Langhus, da. 

 

Men så hadde jo jeg jobbet der, (på Rimi Langhus), rett etter at 'trainee-Thomas', hadde vært 

butikksjef der. 

 

Og det hadde jo ikke Stian Eriksen da, (for å si det sånn)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hva nå grunnen kunne være. 

 

Så må jeg innrømme det, at jeg aldri har sett Rimi Langhus se bedre ut, når det gjaldt 

butikkstandard, (altså sett fra et kunde-perspektiv da), enn akkurat denne sommeren, (nemlig 

sommeren 2004), da. 

 

Så om grunnen var, at jeg tulla og tøysa så mye. 

 

Og at den artikkelen jeg hadde lest, om at humor var den ledelsesmetoden som ga best resultater, 

virkelig stemte. 

 

Det er mulig. 

 

Det kunne nok virke sånn ihvertfall, (må jeg vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 217: Nevlunghavn 

 

Mens jeg jobbet som 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus, sommeren 2004. 

 

Så kontaktet søstera mi Pia meg. 

 

Og sa det, at bestemor Ingeborg ville det, at jeg skulle besøke henne, (i Nevlunghavn), i forbindelse 



med bursdagen min, (må det vel ha vært). 

 

Så en lørdag, som enten Espen Sigmund Nordnes, Sølvi Berget eller Simen jobbet, som leder. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så dro jeg ned, til Nevlunghavn, (med toget), da. 

 

Og jeg tok toget, (til Larvik), fra Nasjonalteateret stasjon, husker jeg. 

 

Og i Larvik så tok jeg vel en buss, (som stoppet utafor Grand hotell cirka), videre til Nevlunghavn, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg gikk av bussen, (i Nevlunghavn), så ble jeg litt forundret, (husker jeg). 

 

For jeg hadde bare avtalt, med Pia, (eller om det var med bestemor Ingeborg). 

 

At jeg skulle dukke opp der, denne lørdagen da, (må det vel ha vært). 

 

Og likevel, så stod bestemor Ingeborg, søstera mi Pia og hennes unge mulatt-sønn Daniel, og venta 

på meg, da jeg gikk av bussen, (cirka nederst i Skoleveien), husker jeg. 

 

For å liksom følge meg, den korte veien, opp til bestemor Ingeborgs eldreleilighet, da. 

 

(Et leilighet, hvor jeg jo hadde vært på besøk, en del ganger tidligere, for å si det sånn. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere i denne boken). 

 

Så det var ikke sånn at jeg ikke kunne veien dit heller, liksom. 

 

Så jeg syntes at det her var litt rart, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var litt kjedelig, hos bestemor Ingeborg, (uten internett osv.), husker jeg. 

 

Og jeg skulle sove på sofaen, i stua, (husker jeg). 

 

Så etter at de andre hadde lagt seg, (må det vel ha vært). 

 

Så gikk jeg ned en tur, til selve havna, i Nevlunghavn, da. 

 



Og så kjøpte jeg meg en halvliter, på en pub, som lå på en brygge vel, forbi gjestgiveriet der, 

liksom. 

 

(Siden det var en veldig fin sommerkveld, da. 

 

Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagen etter, så begynte vel Pia å prate om hvor fæle jøder var, (tror jeg). 

 

Og bestemor Ingeborg kom ut fra kjøkkenet, og var enig i at jøder var fæle, da. 

 

For hun hadde hatt noen venninner, som var jødiske, i København, (var det vel). 

 

Under sin ungdomstid der da, (må det vel ha vært). 

 

Så hun sa noe sånt som at: 'Erig, du aner igge'. 

 

Og så sa hun noe om hvor fælt det var, å være på besøk, i et hus, hvor det bodde en jødisk familie, 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurer på om det var under dette besøket mitt, i Nevlunghavn. 

 

At bestemor Ingeborg hadde lagt et dansk leksikon, (eller noe sånt), fram for meg, (på stuegulvet, 

var det vel). 

 

På en side hvor det stod om en dansk general, fra mellomkrigstiden, vel. 

 

Det må vel ha vært en artikkel, om hennes morfar, Anders Gjedde Nyholm, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg leste artikkelen. 

 

Men min mormor forklarte ikke noe om hvorfor hun hadde lagt fram denne boken, for meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Det kan også ha vært under dette besøket mitt, i Nevlunghavn. 

 

At bestemor Ingeborg klagde til meg, på at Pia hadde fått en neger-sønn. 

 

Bestemor Ingeborg mente at dette var min feil, da. 

 

Men jeg hadde jo ikke kjent Keyton, (fra Somalia), før Pia ble kjent med han. 

 

Jeg hadde jo ikke hatt noe med det, (at Pia ble sammen med Keyton fra Somalia), å gjøre, jeg. 

 

Men dette nektet min mormor å godta, da. 

 

Så hun forstod nok ikke helt, hva som hadde skjedd, inne i Oslo, (tror jeg). 

 

Og bestemor Ingeborg, hun ble kanskje så satt ut, av å prate, om negre. 

 

Så det ble liksom umulig, å prate fornuft med henne da, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 218: Mer fra Nevlunghavn 

 

Hovedformålet med mitt besøk, i Nevlunghavn, denne sommeren. 

 

Det viste seg å være det, at bestemor Ingeborg ville gi meg et veldig fint, antikk sølv-ølkrus, i 

bursdagsgave, (jeg fylte 34 år, denne sommeren). 

 

Bestemor Ingeborg forklarte at Gjedde, (som henne morfar, Anders Gjedde Nyholm, var etter, på 

morssiden), hadde hatt en herregård, på Mors, (i Danmark), som het Højris. 

 

Bestemor Ingeborg viste meg at det lå et svart-hvitt postkort, av Højris, oppi sølv-ølkruset. 

 

Og hun sa at jeg burde dra dit en gang og se. 

 

Bestemor Ingeborg visste meg også det, at noen av kruset, (som var fra 1700-tallet vel), sine 



tidligere eiere, hadde gravet inn 'Gedde', på toppen, av kruset. 

 

Og kruset hadde en dansk sølvmynt foran, (som var fra slutten av 1700-tallet, vel). 

 

Og en løve, med krone, på toppen, (av lokket). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Pia oppførte seg ganske underlig, under dette besøket mitt, (i Nevlunghavn), husker jeg. 

 

Ikke så lenge etter at jeg hadde kommet inn døra, (hos bestemor Ingeborg), på lørdagen, (må det vel 

ha vært). 

 

Så dro Pia meg ned, til selve havna, i Nevlunghavn. 

 

Og der ville hu at jeg skulle fiske krabber, sammen med hennes unge mulatt-sønn, Daniel. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Dette var ytterst på brygga, forbi gjestgiveriet der, (husker jeg). 

 

Og det var vel mens Pia dro meg med på det her, at jeg la merke til det, at det hadde dukket opp en 

ny pub, (som muligens var på en slags lekter, eller noe sånt), i vannkanten, nede i havna der. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Plutselig, så ville Pia det, at vi heller skulle gå bort på Omrestranda, (like ved der maleren Odd 

Nerdrum bor), for å istedet fange krabber der, da. 

 

Og mens vi gikk mot gjestgiveriet, så husker jeg det, at ei tenåringsjente, som nettopp hadde vært på 

do, (så det ut som), dreiv og dro på seg buksa si, mens hu gikk, like foran oss, da. 

 

(For det hadde hu visst ikke tenkt på å gjøre, mens hu var på do, da. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg husker at Daniel og meg, fiska krabber, på Omrestranda, da. 

 



Mens det begynte å nærme seg kveld, vel. 

 

Muligens på et sted, som jeg selv kan ha fisket krabber, som gutt, på 70-tallet, (på et av mine 

Nevlunghavn-besøk, da bestemor Ingeborg og bestefar Johannes, bodde i Blombakken). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På søndagen, så pakket bestemor Ingeborg inn det nevnte sølv-ølkruset, i en skoeske, (uten lokk), 

husker jeg. 

 

(Sølv-ølkruset fikk vel ikke helt plass, i skoesken. 

 

Så lokket ville vel bare ha falt av, tror jeg). 

 

Og så stappet bestemor Ingeborg den skoesken, oppi bagen min, (hvor jeg hadde hatt reine klær, for 

søndagen, vel). 

 

Og den bagen, den var ikke så stor. 

 

Så den bagen bulte liksom, (på grunn av skoesken), da. 

 

(Der den stod, i gangen, hos bestemor Ingeborg. 

 

Hvor hu hadde plassert den, etter å ha lagt sølv-ølkruset oppi den). 

 

Og jeg husker at jeg gikk ut i gangen der, og lurte litt på hvordan det kom til å gå, med det sølv-

ølkruset, (etter at bestemor Ingeborg nevnte at hu hadde pakka det ned i bagen min), siden det 

kunne virke som at det sølv-ølkruset, hadde fått litt tøff behandling, (av bestemor Ingeborg), da. 

 

Men jeg tenkte vel det, at jeg fikk bare finne ut hvordan det hadde gått med sølv-ølkruset, når jeg 

kom tilbake, til Oslo, da. 

 

Siden bestemor Ingeborg kunne være litt vanskelig, å liksom prate fornuft med, noen ganger, da. 

 

Vi hadde vel krangla allerede, under dette besøket, (dagen før vel), da bestemor Ingeborg mente at 

det var min feil, at søstera mi hadde fått en negerunge, da. 

 

Som jeg skrev om i det forrige kapittelet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg fikk bortimot tusen kroner, i 'ekstra-bursdaggave', av bestemor Ingeborg, 

(under dette besøket mitt i Nevlunghavn), husker jeg. 

 



Dette stusset jeg litt over, (husker jeg). 

 

Jeg hadde fått gaver av bestemor Ingeborg tidligere. 

 

(Blant annet noen papirer og fotografier etter Anders Gjedde Nyholm, (generalen, som ble Chef for 

Generalkommandoen, (det vil si en slags forsvarssjef), i Danmark, i mellomkrigstiden), og hans 

eldre bror, Didrik Galtrup Gjedde Nyholm, (som var dommer i Egypt og i folkedomstolen i Haag). 

 

På den tiden som jeg hadde klart artium, og blitt dataøkonom, etter at jeg gikk tre år på handel og 

kontor, på 80-tallet. 

 

En gave som bestemor Ingeborg seinere ville ha tilbake. 

 

(Litt ut på 90-tallet). 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2, vel). 

 

Men jeg hadde aldri fått noe så fint, som det sølv-ølkruset, i bursdaggave. 

 

Vanligvis ville jeg kanskje ha fått en konvolutt, med en tohundrelapp i, (i posten), i bursdaggave, 

(av bestemor Ingeborg). 

 

(Noe sånt). 

 

Så et så fint sølvøl-krus, (som var taksert til 20.000, eller noe sånt, lå det vel en lapp om, oppi 

kruset), det var veldig spesielt, å få i bursdaggave, må jeg si. 

 

(Jeg har seinere tenkt det, at bestemor Ingeborg kanskje var redd for å dø. 

 

For hu fikk etterhvert underlivskreft, vel. 

 

Så hun ville kanskje gi meg denne gaven, før hun eventuelt døde, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Men at jeg så i tillegg skulle få nærmere tusen kroner, i penger, i bursdaggave, (denne sommeren), 

av bestemor Ingeborg. 

 

Det ble nesten litt for mye av det gode, (må man vel si). 

 

Så jeg stusset litt over dette, (husker jeg). 

 

Men jeg har egentlig aldri forstått meg helt, på bestemor Ingeborg. 

 

(Og jeg syntes jo at det var greit, å få noen ekstra lommepenger, (denne sommeren), også). 

 

Så jeg klagde jo ikke noe, (da jeg fikk denne ekstra bursdagsgaven da), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Jeg skulle jo tilbake igjen til Oslo, (og min sommerbutikksjef-jobb, på Rimi Langhus), på søndagen, 

(altså dagen etter at jeg hadde dukket opp der). 

 

(Så jeg var der ikke så lenge, da). 

 

Men før jeg skulle ta bussen tilbake igjen, til Larvik. 

 

Så skulle bestemor Ingeborg, (og muligens Pia), lage noe slags spesiell middag, da. 

 

Og den middagen, den bestod av noe slags kjøtt, som var blandet med masse spesielle krydder, (var 

det vel). 

 

Og jeg har aldri spist noe så sterk mat, hos bestemor Ingeborg før, (vil jeg si). 

 

(Uten at jeg husker nøyaktig hvordan mat dette var. 

 

(Altså hva denne middagsretten ble kalt). 

 

Noe som kanskje er litt merkelig, for jeg pleier vel å ha ganske god 'husk', når det gjelder mat, 

mener jeg. 

 

Men men). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer om hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 219: Enda mer fra Nevlunghavn 

 

Dagen etter den lørdagen, som jeg dukket opp, i Nevlunghavn, sommeren 2004. 

 

Så var det å dra hjem til Oslo igjen, da. 

 

For jeg skulle jo jobbe, som 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus, dagen etter, (nemlig mandagen). 

 

Så jeg tok buss til Larvik, da. 

 

Og så tog fra Larvik til Oslo. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da toget kom til Tønsberg, (eller noe sånt). 

 

Så skulle det plutselig være buss for tog, (husker jeg). 

 

Så jeg måtte flytte meg over i en buss da, (husker jeg). 

 

Og jeg satt ganske langt bak i bussen, (husker jeg). 

 

Og ovenfor midtgangen så satt det seg ei veldig pen ungjente, (husker jeg). 

 

(Og det satt også et par, som var litt eldre enn meg vel, et par seter foran meg. 

 

Som kommenterte litt om meg, (eller noe sånt), tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da bussen stoppa ved Nasjonalteateret, så hadde jeg tenkt å gå av der. 

 

Men hu pene ungjenta, hu gikk av der, da. 

 

Så jeg tenkte at det ville kanskje sett litt rart ut, å gå av bussen, rett bak henne. 

 

Så jeg ble med bussen til Jernbanetorget, da. 

 

Og på den strekningen, så kikka jeg ut av bussvinduet, (jeg satt på venstre side av bussen), og i en 

av gatene, i Kvadraturen, så fikk jeg øye på to kurdiske jenter, (eller noe sånt), da. 

 

Hvorav hu ene hadde veldig tettsittende klær. 

 

Og hu kunne kanskje minne litt om, hu Sema Özgyr, fra Rimi Bjørndal. 

 

Jeg hadde jo fått i meg noe slags rar middag, hos bestemor Ingeborg. 

 

(Noe skikkelig krydret mat). 

 

Og jeg hadde jo fått et veldig fint, antikk sølv-ølkrus. 

 

Og masse penger. 

 

Og hu ungjenta, som satt like ovenfor meg, på bussen, var veldig pen, og litt sexy kledd, vel. 

 



Så jeg ble litt gæern da, (må man vel si). 

 

Og tenkte at jeg kunne jo bruke de lommepengene, som jeg hadde fått, av bestemor Ingeborg, på å 

kjøpe hu pene mørkhudede hora, som jeg hadde sett, fra bussen. 

 

Så jeg la bagen min, i en oppbevaringsboks, på Østbanehallen. 

 

Og fikk etterhvert med meg hu hora, inn i en taxi, da. 

 

Og fikk så den taxi-en til å kjøre, til Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I Rimi-leiligheten min, så lå AG3-en min på gulvet, (husker jeg). 

 

Men hu hora reagerte ikke på det, da. 

 

Jeg måtte gå på do, (husker jeg), og det lukta veldig vondt. 

 

(På grunn av den middagen, som bestemor Ingeborg hadde laget, da). 

 

Og det prøvde jeg å forklare, til hu hora. 

 

Da hu også ville bruke doen. 

 

Men hu så ut som at hu ikke brydde seg noe særlig om det, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at hu hora gikk rundt, i leiligheten min, i bare BH-en. 

 

Og den nakne underkroppen hennes, så veldig sexy ut, mens hu gikk rundt i leiligheten min, (husker 

jeg). 

 

Jeg sa at hu ikke fikk gå på baksiden av den 'pervo-sofaen', (må det vel ha vært). 

 

For jeg ville ikke at hu skulle gå i nærheten av der AG-en min lå, da. 

 

Og så begynte hu hora å suge pikken min, (husker jeg), mens jeg drakk en øl, (fra kjøleskapet), da. 

 

Jeg syntes ikke at hu hora sugde så utrolig bra. 

 

Så etterhvert så ba jeg hu hora om å komme seg opp i senga mi, da. 

 



Og så ba jeg hu hora om å legge seg på ryggen der da, (husker jeg). 

 

Og jeg syntes at hu jenta var litt tynn. 

 

Så jeg hadde utstrakte armer, mens jeg liksom lå over henne, og pulte henne, da. 

 

(Husker jeg). 

 

I tilfelle vekten min ble litt for mye for henne. 

 

Så det var nesten som å ta armhevinger da, å pule hu hora da, husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu hora fant ikke veien, ned til sentrum selv. 

 

Så jeg måtte følge henne da, (husker jeg). 

 

Og det var nesten sånn, at jeg dro henne med på bussen, (ned til sentrum), husker jeg. 

 

(For jeg var kanskje litt likeglad. 

 

Siden jeg jo skulle flytte til England snart uansett, liksom). 

 

Men vi rakk akkurat ikke bussen da, (husker jeg). 

 

Så jeg stoppa en drosje. 

 

Og da vi kom fram, til der hu 'hore-kollegaen', til hu hora stod. 

 

Så var det sånn, at taxi-sjåføren, (en pakistaner vel), klinte taxi-døra inn i meg, like etter at jeg 

hadde gått ut, av drosjen. 

 

Men jeg falt ikke, da. 

 

For jeg klarte på en eller annen måte å gjenvinne balansen, før jeg gikk i bakken. 

 

Og jeg bare gikk fra der han drosjesjåføren og de to horene var. 

 

For det er så mange utlendinger, i Oslo. 

 

Så det er vanskelig å gjøre noe, hvis de begynner å tulle med en, (for å si det sånn). 

 

Så jeg orka ikke å starte noen slåsskamp, med han drosjesjåføren, da. 

 

For jeg skulle jo hente det sølv-ølkruset mitt, (som lå i bagen min). 

 

Før Østbanehallen stengte. 



 

Så jeg hadde en del andre ting i tankene da, (enn å være med på slåsskamp), for å si det sånn. 

 

Jeg henta bagen min, (som jeg hadde lagt i en oppbevaringsboks, i Østbanehallen), og gikk mot 

Oslo City. 

 

Og akkurat mens jeg gikk forbi hovedinngangen, til Oslo City. 

 

Så gikk to pakistanske tenåringsguttter forbi meg, (husker jeg). 

 

Og han ene av disse tenåringsguttene, han gikk rett inn i bagen min, da. 

 

Sånn at det sa 'klung', (eller noe sånt), i det nevnte sølv-ølkruset, da. 

 

Og da jeg kom hjem. 

 

Så så jeg det, at en av taggene, på kronen, til løven, (som var på toppen av sølv-ølkruset), var bøyd. 

 

Så jeg tenkte at dette var på grunn av at han pakistanske unggutten, hadde gått rett inn i bagen min, 

da. 

 

Så jeg prøvde jo da å bøye tilbake den taggen, da. 

 

Men da røyk den taggen, (husker jeg). 

 

Men det var ikke en så veldig stor tag, da. 

 

(Den var på et par millimeter, kanskje). 

 

Men dette var jo et sølv-ølkrus, som var fra 1700-tallet. 

 

Så jeg ble liksom litt 'vonbråten', over at den taggen ble ødelagt, da. 

 

Men jeg tenkte vel det, at det var ikke noe, som jeg kunne få gjort, med dette. 

 

(Og den skaden, på kruset, var rimelig vanskelig, å få øye på, og). 

 

Så jeg la bare den brukne taggen, oppi sølv-ølkruset, da. 

 

(Sammen med postkortet av Højris, som lå oppi kruset, fra før. 

 

Sammen med et brev, fra en som hadde taksert kruset, vel. 

 

På 80-tallet, (eller noe sånt), må det vel ha vært). 

 

Så jeg satt bare det sølv-ølkruset i reolen min, da. 

 

(Sammen med blant annet den blomstervasen, som jeg hadde fått, da jeg var ferdig, på NHI, (i 

1992). 

 

Og det sølv-askebeger, (uten sølvstempel), som jeg tidligere hadde fått, av bestemor Ingeborg. da. 

 



Sånne ting). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til dette. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 220: Mer fra sommeren 2004 

 

På Rimi Langhus, så var det sånn, sommeren 2004, (husker jeg). 

 

At medarbeider Dennis Libråten en gang ville leikeslåss med meg, (husker jeg). 

 

(Mens Espen Sigmund Nornes så på). 

 

Og Dennis Libråten, han er en svær kar, da. 

 

Og jeg har en kneskade. 

 

Så det gikk ikke så bra, (husker jeg). 

 

Jeg måtte skylde på kneskaden min og gi meg, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at når jeg skulle hjem, fra jobben, (denne sommeren). 

 

Så pleide jeg å gå noen litt 'rare' veier, (husker jeg). 

 

(Siden jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'). 

 

Jeg tok for eksempel toget til Nasjonalteateret, (istedet for til Oslo S.). 

 

Og på den togstasjonen, så fant jeg ut det, at det fantes en 'rar' utgang, som endte oppe ved den 

amerikanske ambassaden cirka. 

 

Og så pleide jeg å gå den veien hjem, da. 



 

Og det ble jo da cirka den samme veien, som jeg noen ganger hadde pleid å gå hjem, fra 

ingeniørhøyskolen. 

 

(Hvor jeg jo studerte, fram til våren 2004). 

 

Og jeg pleide noen ganger, (denne sommeren), å kjøpe med meg mat, på den McDonalds-

restauranten, som lå i Frognerveien, (blir det vel). 

 

Men det slutta jeg med, etter at en av de burgerne, som jeg kjøpte med meg derfra, var helt 

uspiselig, (når jeg kom hjem), må jeg si. 

 

Og etter det, så pleide jeg å kjøpe noen slags kylling-nuggets, på forskjellige 7-Eleven kiosker, i 

Oslo Vest, (etter jobben), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener også å huske at hu unge Kine, som jeg ansatte, som lagerhjelp, da jeg jobbet som 

butikksjef der, to-tre år tidligere, var innom, for å si hei, (eller noe sånt), denne sommeren. 

 

Og Ingvill Storø var også innom, (mener jeg å huske), og fortalte det, at hu hadde vært på Quart-

festivalen, og sett på the Cumshots, (med Christoffer Schaug), og Fuck For Forest. 

 

Og hu Ingvill Storø sa at det hadde vært litt 'far out' da, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etterhvert, (denne sommeren), så begynte jeg å dra en enda rarere vei, hjem fra jobben, (husker 

jeg). 

 

For jeg begynte istedet, å gå av toget, på Skøyen stasjon, (husker jeg). 

 

Og så gikk jeg gjennom Frognerparken. 

 

Og så gjennom Bogstadveien. 

 

Og så bort Josefinegate, (blir det vel). 

 

Og så var jeg ved Bislett stadion, (som lå bare cirka et steinkast, fra der jeg bodde), da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg begynte også å handle mat, (noen ganger ihvertfall), i en Bunnpris-butikk, (var det vel 

muligens), som lå like ved Skøyen togstasjon, da. 

 

Og jeg husker at jeg denne sommeren, en gang så en Saab cabroilet, (med to unge, norske karer i 

vel), som stod utafor denne butikken, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, da jeg gikk av toget, (etter jobben), på Skøyen togstasjon. 

 

Så var det to albanere, (tror jeg at det må ha vært), i 20-åra, som prata om meg, (husker jeg). 

 

De 'babla' om, (seg imellom), om jeg hadde noe våpen, (mener jeg å huske at det var). 

 

(Noe sånt). 

 

Og de smalt også med døra, til trappa, som gikk ned til bakkenivå, (husker jeg). 

 

Og da ble jeg veldig sint, (husker jeg). 

 

For jeg var veldig anspent, på den her tida. 

 

Så da de to albanerne gikk en annen vei. 

 

Så fulgte jeg etter dem, etter et minutt eller to, da. 

 

For jeg var så forferdelig sinna, på den her tida, (husker jeg). 

 

For jeg syntes ikke at det var riktig, at jeg som nordmann, i Norge, skulle bli forfulgt av noe 

'mafian', da. 

 

(Bare fordi at jeg var norsk, liksom. 

 

Eller hva grunnen kan ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, da jeg gikk fra Skøyen togstasjon og hjem, etter jobben. 



 

Så så jeg det, at det stod fire karer, (var det vel), nede på parkeringsplassen, der Waldemar Thranes 

gate 3 hadde vært, (før den bygningen ble revet, på slutten av 90-tallet, var det vel) 

 

(Dette var et stykke ut på kvelden. 

 

Så det begynte å bli litt mørkt, da). 

 

Og disse karene, de speida opp mot Waldemar Thranes gate 5, (nemlig bygget som jeg bodde i), da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Jeg ble ihvertfall nysgjerrig, og lurte på hva de her folka dreiv med, (husker jeg). 

 

Og det viste seg det, at disse karene, de var noen svære albanere da, (hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Og de begynte å gå ganske sakte etter meg, da. 

 

Og da ble det jo fire mot en, (må man vel si). 

 

Og han ene av disse karene sa 'vent', (eller noe sånt vel), til de andre karene, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg vet ikke om de andre venta. 

 

Jeg bare låste meg inn, (i Rimi-bygget), og snudde meg ikke for å se, liksom. 

 

For jeg var litt i sjokk, da. 

 

For hele situasjonen ble liksom så uvirkelig. 

 

Hele situasjonen ble som noe rart da, (må man vel si). 

 

(Eller hvordan man skal forklare det). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 221: Høsten 2004 

 

Studiene mine i Sunderland, de begynte først i midten av september-måned, i 2004. 

 

Så jeg jobba ut august-måned, (mener jeg å huske), på Rimi Langhus, da. 

 

Og før jeg jobba min siste dag der, så lagde jeg vaktlister, (både for ledere og vanlige medarbeidere 

vel), sånn at den nye butikksjefen, hadde en grei bemanning, når han begynte, på Rimi Langhus, i 

september 2004 da, (må det vel ha vært). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og så, når jeg fikk ferie, så ringte jeg den nye butikksjefen, på Rimi Langhus, (fra Rimi-leiligheten 

min på St. Hanshaugen), da. 

 

(En butikksjef, som jeg aldri møtte. 

 

Og som jeg ikke husker navnet på nå, forresten). 

 

Og på telefonen, så forklarte jeg det, at jeg slutta, i jobben min, som låseansvarlig, på Rimi 

Langhus, da. 

 

Og det mente jeg, at jeg kunne gjøre, over telefonen, (og på dagen). 

 

For jeg hadde jo mye ferie til gode. 

 

Og jeg hadde jo bare en vakt i uka, som fast vakt der, (nemlig ledervaktene, på fredags-

ettermiddagene). 

 

Og jeg hadde jo jobba mye ekstra der, (som 'sommerbutikksjef'), sommeren 2004, da. 

 

Og jeg var i jo begynnelsen av ferien min, som varte i hele september, (og muligens også oktober), 

vel. 

 

(For jeg hadde vel krysset av, på en tavle, som stod nede på spiserommet, (på Rimi Langhus), 

mener jeg å huske. 

 

Når det gjaldt hvilke uker jeg skulle ha ferie, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Før jeg dro til Sunderland, så var det mye jeg måtte ordne, (husker jeg). 

 

For dette var jo egentlig sånn, at jeg flykta, til utlandet. 



 

Og jeg skulle jo ta fly, til England. 

 

Så jeg bestemte meg for å selge ting som TV, stereoanlegg, DVD-spiller, oppvaskmaskin, 

hybelkonfyr og kjøleskap, da. 

 

Dette solgte jeg til en brukthandel, på Bislett, (husker jeg). 

 

Han brukthandleren dukka opp på døra mi, (etter at jeg hadde ringt det firmaet vel), og jeg hjalp han 

å bære tingene ned, i varebilen hans, (husker jeg). 

 

Og han brukthandleren spurte meg hvor mye jeg regnet med å få for disse tingene. 

 

Og da svarte jeg noe sånt som, at jeg regna med å få tilbake cirka halvparten, av det jeg hadde 

betalt. 

 

Men da svarte han brukthandleren det. 

 

At det var det han fikk for tingene. 

 

(Når han seinere skulle selge de, i bruktbutikken sin). 

 

Så jeg kunne bare få cirka en fjerdedel, av det jeg selv hadde betalt, (for disse tingene da), husker 

jeg. 

 

Men jeg sa at det var greit, da. 

 

For jeg tenkte sånn, at jeg kunne jo bare kjøpe meg nye hvite- og brunevarer seinere. 

 

Så dette ble bare som noe slags rydding, for meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg bestilte også flybilletter, til England, (på nettet). 

 

Jeg bestilte en billett, med Norwegian, (var det vel muligens), fra Gardermoen og til Heathrow. 

 

Og så en billett, med et britisk selskap, (må det vel ha vært), fra Heathrow og til Newcastle, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den 'pervo-sofaen' og den rammemadrass-senga, (som jeg hadde kjøpt av Magne Winnem, i sin 

tid). 

 



De visste jeg ikke hvor jeg skulle gjøre av, da. 

 

Men den pervo-sofaen, den hadde jeg jo funnet, i kjelleren, i Rimi-bygget, (bare noen få måneder 

tidligere). 

 

Så jeg ringte vaktmester Karl Fredrik, (som jobbet i Ica vel), og spurte han, om det var greit, at jeg 

satt den sofaen tilbake, ned i kjelleren, da. 

 

Og jeg spurte vel også om det var greit, at jeg satt den senga der, (som jeg hadde kjøpt av Magne 

Winnem, i sin tid), da. 

 

Og det sa han vaktmester Karl Fredrik, at var greit da, (husker jeg). 

 

(Og det brune salongbordet, som jeg hadde fått av svigerforeldrene til Magne Winnem, (på den tida, 

som jeg flytta inn, i Rimi-bygget), det må jeg vel også ha satt ned i kjelleren der, forresten). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida om jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 222: Mer fra høsten 2004 

 

Det var forresten også sånn. 

 

At etter at jeg hadde slutta, på Rimi Langhus, (rundt månedsskiftet august/september, i 2004, må det 

vel ha vært). 

 

Og før jeg dro for å studere, i Sunderland. 

 

(Studiene mine der begynte i midten av september, husker jeg). 

 

Så ringte Pia meg, (må det vel ha vært). 

 

Hu ville at jeg skulle møte henne og bestemor Ingeborg osv., i Drøbak. 

 

For de ville minnes min mor, ved hennes grav der, da. 

 

(Noe vi noen år pleide å gjøre, på mora mi sin dødsdag, i årene etter at hu døde). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

(Når jeg søker på Dis.no nå. 

 

Så ser jeg det, at mora mi jo døde, 13. september, i 1999: 

 

http://www.disnorge.no/gravminner/bilde.php?id=2305661 

 

Så det her kan vel ha vært rundt 13. september, i 2004, da. 

 

Så sånn var nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men). 

 

Når jeg ikke hadde bil, (jeg hadde jo først en HiAce og litt seinere en Sierra). 

 

Så pleide jeg å ta bussen, når jeg skulle ut til Drøbak. 

 

Og denne gangen, så var jeg litt i sjokk, siden jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så jeg tulla litt, og tok bussen til Drøbak, fra en holdeplass, som var bak Stortinget, (eller noe sånt), 

vel. 

 

Og så gikk søstera mi på den samme bussen, ved Plata der, (nede på Jernbanetorget da), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I Drøbak, så møtte vi bestemor Ingeborg, ved den parkeringsplassen, som ligger over gata, for 

kirken der, (husker jeg). 

 

Det var onkel Martin, (som muligens kjørte tante Ellen sitt hvite vrak av en bil, hvis jeg husker 

riktig), som bestemor Ingeborg hadde sitti på med, inn til Drøbak, (husker jeg). 

 

Og onkel Martin sin unge datter, Liv Kristin Sundheim, fra Ås, (som det står om i skattelistene, at er 

født i 1991. Så hu var vel i 13 års-alderen, på den her tida, da), var også med, (husker jeg). 

 

(Jeg så forresten på skattelistene, at det stod at Liv Kristin heter 'Liv Kristin Ribsskog Sundheim': 

 

http://skattelister.no/skatt/profil/liv-kristin-ribsskog-sundheim-45807730/ 

 

Men Liv Kristin er altså datter av min onkel, (min mors lillebror), Martin Ribsskog. 

 

Og hans tidligere kjæreste, (hvis ikke de var samboere), Kari Sundheim: 



 

Og når Sundheim står som det bakerste etternavnet, så ser det jo ut som at faren eller ektemannen 

hennes, heter Sundheim. 

 

Men Sundheim-navnet er etter mora, da. 

 

Så de har tulla litt, (kan man kanskje si). 

 

Så onkel Martin og mora til Liv Kristin, er kanskje hippier, (eller feminister), eller noe sånt, da. 

 

Hvem vet). 

 

Og vi gikk til graven, til mora mi, da. 

 

Og de andre folka. 

 

(Det vil si bestemor Ingeborg, Pia, onkel Martin og Liv Kristin). 

 

De stod bare ved graven, (til mora mi), en kort stund, (husker jeg). 

 

Så jeg syntes ikke at det ble som noen minnemarkering egentlig. 

 

Så jeg ble stående ved graven til mora mi, en stund aleine, da. 

 

(Bare for å få summet meg litt, liksom). 

 

Etter at de andre hadde flytta seg, etter å ha kun stått ved graven, (til mora mi), i noen få sekunder, 

vel. 

 

(Etter at bestemor Ingeborg, (må det vel ha vært), fikk oss til å gå fram til graven, i samlet flokk, og 

så stå der i noen sekunder, på en rekke, da. 

 

Noe sånt). 

 

Før Pia, (eller om det var bestemor Ingeborg), ropte på meg, og sa at jeg måtte slutte å stå der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det ble egentlig ikke som en ordentlig minnestund. 

 

Det ble egentlig bare som noe tull, stress og mas, (må jeg vel si). 

 

Så Pia, bestemor Ingeborg, onkel Martin og Liv Kristin. 

 

De er kanskje veldig overfladiske, da. 

 

(Eller bestemor Ingeborg er jo død, så det er kanskje stygt å skrive negative ting om henne. 

 

Men jeg prøver jo å få skrevet om alt som har skjedd, så. 

 

Men men). 

 



For dette skulle vel være en tid for ettertanke da, eller ihvertfall en tid for å minnes mora mi. 

 

Men det var som at disse andre, som jeg var der med, ikke hadde noen særlige tanker, inne i hodet 

sitt, liksom. 

 

(Må jeg vel si). 

 

Som de liksom kunne tenke på, mens de stod der ved graven, til mora mi, da. 

 

Noe sånt. 

 

Sånn virka det litt, for meg, ihvertfall. 

 

(Hvis jeg skal være ærlig). 

 

For hva var poenget, med å dra til Drøbak der, (for å minnes min mor), hvis dette bare var for syns 

skyld, liksom. 

 

Nei, det kan man kanskje lure på. 

 

Hm. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at vi var på kirkegården. 

 

Så gikk vi til en cafe, i Drøbak sentrum, for å spise et lite måltid. 

 

(Noe vi pleide å gjøre, under de her 'seansene', da). 

 

Og jeg husker at det ble sånn, at jeg betalte for min mat. 

 

Mens bestemor Ingeborg betalte for maten, til alle de andre, da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener å huske det, at onkel Martin klagde på Liv Kristin, mens vi gikk tilbake, til ved kirken 

der, igjen. 

 

For Liv Kristin var litt vill, kanskje. 

 

Hu var ikke helt alvorlig, ihvertfall. 



 

(Som man kanskje burde være, på sånne minnehøytideligheter, da. 

 

Dette her var nok for å markere det, at det var fem år siden, at mora mi døde, tenker jeg nå). 

 

Men Liv Kristin var jo nesten en 'fjortiss', (på den her tida), så hu hadde kanskje litt problemer, med 

å oppføre seg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde egentlig ikke lyst til å fortelle noen det, at jeg skulle, til Sunderland. 

 

(For dette var jo egentlig en flukt, fra noe 'mafian', for meg, da). 

 

Men da vi fem 'Ribsskog-folka', satt på den cafeen, i Drøbak sentrum, etter at vi hadde minnet mora 

mi. 

 

Så var det bare noen få dager, til jeg skulle dra, til Sunderland, (for å studere), da. 

 

Og av en eller annen grunn, så nevnte jeg det, at jeg skulle dra for å studere, (i utlandet), da. 

 

(Kanskje det var snakk om å planlegge et nytt besøk, hos bestemor Ingeborg eller onkel Martin. 

 

Hvem vet). 

 

Men jeg stolte egentlig ikke på noen, av de her Ribsskog-folka, da. 

 

(Ihvertfall ikke etter at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'). 

 

Så da Pia, (var det vel), spurte meg om, hvor jeg skulle dra, for å studere. 

 

Så sa jeg det, at jeg skulle studere, i Newcastle, da. 

 

(En by som ligger i samme 'metropolitian county', (nemlig Tyne and Wear), som Sunderland, da. 

 

Har jeg sett, på nettet nå, i forbindelse med at jeg dro på en to dagers-ferie, til Scarborough, i forrige 

uke, nemlig i slutten av juni 2013). 

 

Og jeg hadde jo også lurt på, om jeg skulle studere, ved University of Newcastle. 

 

(Noen måneder før det her). 

 

Men valget falt til slutt på University of Sunderland, da. 

 

Siden det var billigere, å studere der, da. 

 



Jeg hadde egentlig ikke planlagt det, å fortelle Pia og dem, at jeg skulle dra, for å studere, i utlandet, 

da. 

 

For jeg hadde glemt det, (må jeg innrømme), at det var fem år siden at mora mi døde, (på den her 

tida). 

 

Så jeg var ikke forberedt på, å forklare min mors slekt om det, at jeg skulle studere, i utlandet, da. 

 

Men dette plumpet nok bare ut av meg, liksom. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Mens vi satt og spiste, (på uteserveringen), på den cafeen, da. 

 

(En cafe som hadde utsikt til Oslofjorden, (og muligens Drøbaksund festning), vel. 

 

Noe sånt. 

 

Og som holdt til i et lite, hvitmalt trehus, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg hadde ikke fortalt til noen, på jobben, at jeg skulle studere, i Sunderland. 

 

(Selv om det er mulig, at de skjønte det, at jeg skulle studere, i England. 

 

Jeg mener å huske at Fredrik Karlsson, (fra Rimi Langhus), 'babla' om noe sånt ihvertfall, våren 

eller sommeren 2004). 

 

Så jeg var vant til å ikke nevne Sunderland, da. 

 

Så da jeg fikk et direkte spørsmål, (fra Pia vel), om hvor jeg skulle studere. 

 

Så sa jeg automatisk Newcastle da, (må jeg innrømme). 

 

For jeg var vant til å ikke nevne at jeg skulle studere, i Sunderland, på jobben. 

 

(For de trodde at jeg skulle studere i London, tror jeg. 

 

Men det hadde ikke jeg sagt til dem. 

 

Men de gjetta seg vel kanskje fram til det, at jeg skulle studere, i England, (tror jeg). 

 

Det kan vel muligens ha vært sånn, at jeg hadde hatt med meg noen papirer, fra IEC, på jobben, en 

dag, etter at jeg hadde vært innom hos IEC, (i Nedre Slottsgate vel), før jeg dro til jobben, da. 

 

Noe sånt). 

 

For jeg tenkte vel noe sånt. 

 

Som at hvis jeg skulle flykte, fra noe 'mafian'. 

 



Så var det vel en fordel, at færrest mulig folk, visste hvor jeg skulle dra, liksom. 

 

Og søstera mi røyka jo hasj, (og sånn). 

 

Så jeg stolte ikke helt på henne, etter at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av noe 'mafian', 

da. 

 

(Hvis jeg skal være ærlig). 

 

Så derfor, så sa jeg det, at jeg skulle til Newcastle, (og ikke til Sunderland), for å studere, da. 

 

(Under den her markeringen, av min mors dødsdag, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da vi kom tilbake til Oslo, (med bussen). 

 

Så ville Pia at jeg skulle bli med henne, til der hun bodde, i Tromsøgata, (husker jeg). 

 

Pia dro meg med, fra ved Plata der, og forbi Oslo City, og bort til ved Gunerius der, (husker jeg). 

 

Og mens vi gikk forbi Oslo City, (var det vel), så husker jeg at jeg overhørte det, at en av de 

pakistanske ungdommene, som hang utafor der. 

 

Sa noe sånt som, (om Pia og meg, virka det som), at: 'De ser ut som at de er med i Matrix'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så søstera mi gikk vel også i en mørk jakke, (sånn som jeg selv gjorde vel), på den her tida. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Vi gikk vel av trikken, på det stoppestedet som heter Lakkegata skole, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

(Eller om det kan ha vært stoppestedet før eller etter). 

 

Og fra dette besøket mitt hos Pia. 

 

Så mener jeg å huske det, at Pia sin mulatt-sønn Daniel, og en pakistansk kamerat av han, hang 

rundt meg der, i stua, til Pia, (og Negib), da. 

 

(For hagedøra stod vel åpen der, tror jeg). 



 

Og jeg husker det, at han pakistanske gutten, spurte Daniel, om flere ting, om meg, da. 

 

(Som hva jeg eide, osv). 

 

Og jeg husker det, at Daniel så svarte, (til han pakistanske gutten da), at jeg hadde leilighet og data, 

osv. 

 

(Noe sånt). 

 

Men Daniel sa også at han ikke visste om jeg eide leiligheten jeg bodde i, vel 

 

(Noe sånt). 

 

Så dette var vel litt underlig. 

 

Hvorfor lurte han kameraten til Daniel, (som jo er født i 1995, så han var vel nettopp fylt ni år, på 

den her tida), på disse private tingene, om meg? 

 

Hm. 

 

Nei, dette var vel litt underlig. 

 

Men det er jo så mange utlendinger i Oslo. 

 

Og man kan jo nesten ikke si eller gjøre noe, før man blir kalt rasist. 

 

Så det ble ikke til at jeg spurte noen der, om hvorfor disse ungene, 'babla' så mye, om meg, (liksom 

bak min rygg), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 223: Mer fra Rimi Langhus sommeren 2004 

 

Det er mulig at den skøyinga mi, (sommeren 2004), tok litt vel mye av, på Rimi Langhus. 

 

For jeg husker at en dag, i begynnelsen av sommerferien, i 2004. 

 



Da jeg dukket opp på jobben der. 

 

Og gikk ned i kjelleren, for å skifte, i garderoben. 

 

Så satt assistent Espen Sigmund Nornes og medarbeider Dennis Libråten, inne på røykerommet, på 

Rimi Langhus der. 

 

Når man kom ned i kjelleren der, så kom man inn i spiserommet. 

 

(Et rom som også ble brukt som møterom, hvis det var personalmøter, for eksempel). 

 

Og i tilknytning til spiserommet, så lå det tre rom. 

 

Og det var herregarderoben, damegarderoben og røykerommet. 

 

Så før jeg kunne gå inn i garderoben, for å skifte. 

 

Så havna jeg i spiserommet, da. 

 

Og da måtte jeg nesten kikke innom røykerommet. 

 

(Siden jeg liksom var 'sommer-butikksjef', da). 

 

Og si hei til de som satt der. 

 

(Og vi brukte vanligvis røykerommet, som møterom, sommeren 2004. 

 

For det var liksom på røykerommet, at det var kult å sitte, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, som jeg dukka opp, nede i spiserommet der. 

 

Før vakta mi begynte og jeg skulle skifte, vel. 

 

Så stod det en hest og kjerre, utafor butikken, (husker jeg). 

 

Og fra spiserommet, så var det vinduer, (altså noen slags kjellervinduer da), ut mot 

parkeringsplassen, til butikken. 

 

Så jeg kunne se den hesten, fra spiserommet, da. 

 

Og Espen Sigmund Nornes og Dennis Libråten, de hadde sagt noe greier til meg, vel. 

 

Og stemningen var vel litt anspent, (mener jeg å huske), kanskje siden dette var i begynnelsen av 

sommerferien. 



 

Og jeg var kanskje litt irritert, siden disse to 'slampene', for det meste bare satt nede på 

røykerommet liksom, da. 

 

(Og fordi at disse to kara, liksom måtte våre to folk, for å gjøre arbeidet, for en Rimi-leder, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så jeg tulla, og lot som jeg liksom var fra Arendal igjen, da. 

 

Og sa noe sånt, som at: 'En hestings'. 

 

For jeg hadde jo begynt å tulle sånn, å si ord som møtings, tullings, irriterings osv., denne 

sommeren. 

 

For jeg hadde jo lest det, at å bruke humor som ledelsesmetode, var den ledelsesmetoden, som ga 

best resultater, da. 

 

Men dette med skøyinga tok kanskje litt av noen ganger 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noen, (som distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, i Rimi), tror at jeg forstår alle dataprogram, med en 

gang, siden jeg har studert IT og informasjonsbehandling. 

 

Men der jeg studerte, så lærte vi å lage dataprogrammer, og ikke å bruke de, liksom. 

 

Uansett, så har ihvertfall ikke jeg fått kursing, i bestillingsprogrammet, til Rimi. 

 

(Et program som Rimi begynte å brukte, på rundt den tida, som jeg var sykmeldt, for å være 

overarbeidet, rundt første kvartal, i 2002). 

 

Og jeg tror ikke at assistent Espen Sigmund Nornes, heller hadde fått opplæring, i å bruke det 

bestillingsprogrammet. 

 

Han klarte ikke å bruke det ihvertfall, (sånn som jeg husker det). 

 

Så det jeg gjorde, var at jeg ikke rørte det bestillingsprogrammet. 

 

Men jeg bare brukte den gamle bestillings-scanneren, for å bestille de varene, som 

bestillingsprogrammet liksom glemte, da. 

 

Og det funka greit. 

 

Det var ikke ofte vi var utsolgt for varer, sommeren 2004, (sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og da skjønte jeg liksom hva jeg dreiv med. 

 



I motsetning til hvis jeg skulle begynne å 'surre', med Ica sitt bestillingsprogram, da. 

 

(Med han assistent Espen Sigmund Nornes liksom hengende over skulderen, da. 

 

Noe jeg ikke syntes at virka noe særlig artig. 

 

For å si det sånn). 

 

Da var det bedre å bare gjøre det sånn som jeg gjorde det, synes jeg. 

 

For det fantes jo en risiko, for at det bare hadde blitt surr, hvis jeg hadde begynt å skulle fikse noe, 

på det bestillingsprogrammet. 

 

(Uten å ha fått opplæring i det, liksom). 

 

Så derfor, så bare gjorde jeg det, sånn som jeg har forklart ovenfor, da. 

 

For da var det ikke noe risiko, for at det skulle bli kaos, når det gjaldt bestillingene, (sånn som jeg 

så det). 

 

Så jeg lot bare Ica sitt bestillingsprogram få lov til å surre og gå i fred, hele sommeren, uten at jeg 

stilte noe på det, da. 

 

Og så justerte jeg de automatiske bestillingene, ved å sende tilleggs-bestillinger, fra bestillings-

scanneren, da. 

 

Og ved å eventuelt sende tilbake varer, som vi ikke ville ha fått solgt, før de gikk ut på dato, da. 

 

(Ved å bruke Ica sitt returskjema. 

 

Og sende varene tilbake, når det dukka opp en Ica-varebil, neste gang. 

 

Men det var sjelden at vi sendte tilbake varer, sommeren 2004. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For den butikkdataen var ganske bra tunet, vel. 

 

Må man vel si. 

 

Selv om det var en del varer, som jeg måtte huske å bestille manuelt, da. 

 

Sånn som engangsgriller og bæreposer. 

 

Kan det vel ha vært. 

 

Noe sånt). 

 

Og det var alltid jeg som måtte ta bestillingene, (både når det gjaldt Ica-varer, brød, melk og vel 

også veksel, osv.), sånn som jeg husker det. 

 

For assistent Espen Sigmund Nornes, han hadde ikke fått noe opplæring, i å ta bestillinger da, 



(mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så det var et problem i Rimi, at ledere ikke fikk relevant opplæring, må man vel si. 

 

(Sånn som det virker som, for meg, i hvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var vel også litt rart, at det var jeg som liksom skulle være 'sommerbutikksjef', på Rimi 

Langhus, sommeren 2004. 

 

Siden Espen Sigmund Nornes vel var over meg, i rang, (i butikken). 

 

(Han var vel assisterende butikksjef, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og jeg var låseansvarlig, da). 

 

Og jeg lurer nå på om Dennis Libråten også lurte på det her. 

 

For da Dennis Libråten plutselig ville lekeslåss med meg. 

 

(Sommeren 2004). 

 

Og jeg måtte klage på at jeg hadde et dårlig kne. 

 

Så husker jeg at Dennis Libråten sa at han ikke kunne banke meg, (må det vel ha vært), til Espen 

Sigmund Nornes, (som stod og så på den her 'slåsskampen' da), for: 'Det er jo sjefen', (som Dennis 

Libråten sa). 

 

(Noe sånt). 

 

Og da svarte ikke Espen Sigmund Nornes noe, (husker jeg). 

 

Men man kan kanskje stille spørsmål, ved Espen Sigmund Nornes sin rolle, (på Rimi Langhus), den 

sommeren. 

 

Siden han jo ikke tok noen bestillinger. 

 

Og siden han måtte ha hjelp av Dennis Libråten, for å gjøre det som var på stillingsinnstruksen 

liksom, for den lederen, som jobba tidligvaktene, da. 

 

Men dette har jeg jo skrevet om, i et tidligere kapittel. 

 

At jeg undrer meg over hvordan lederopplæring, som Espen Sigmund Nornes hadde fått. 

 

Siden han liksom ikke klarte å gjøre noenting, (av lederoppgaver), da han og jeg skulle lede Rimi 

Langhus sammen, sommeren 2004, da. 

 



Men dette kan vel muligens ha hatt med opplæring å gjøre. 

 

Jeg vet ikke hvordan lederopplæring, som Espen Sigmund Nornes fikk. 

 

Av de to butikksjefene, som han jobba under, på Rimi Langhus, før sommeren 2004. 

 

(Nemlig Thomas Brun og Stian Eriksen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det satt også ei lita, mørkhuda jente, (i 11-12 års alderen kanskje), utafor Rimi Langhus, sommeren 

2004, (husker jeg). 

 

Og hu satt der og solgte jordbær. 

 

(Fra en eller annen lokal gård i Follo, vel). 

 

Og hu hadde visst fått lov, til å sitte der, å selge jordbær, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Men hvem som hadde gitt hu jenta lov til å sitte der, og selge jordbær. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For Rimi solgte jo også jordbær. 

 

Så det ble vel litt rart vel, (må man vel si). 

 

At Rimi lot en slags konkurrent, få holde til, på Rimi sin eiendom. 

 

For å bedrive en virksomhet, som man vel må si, at konkurrerte med Rimi sin egen virksomhet, da. 

 

(Selv om Hilde fra Rimi Hellerud, jo hadde sagt det, mens jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi 

Nylænde, sommeren ti år før det her, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

At jordbær var noe Rimi kun hadde, som en slags service, ovenfor kundene. 

 

(Noe sånt). 

 

Hva nå det egentlig skulle bety). 

 

Men jeg hadde skjønt det sånn, (fra handel og kontor vel). 

 

At hvis for eksempel Stian Eriksen, hadde gitt hu 'jordbær-jenta' lov til å sitte der, før han slutta, 

som butikksjef. 

 

Så var Rimi bundet av den avtalen, da. 



 

Så det var ikke noe jeg kunne gjøre, for å forandre dette, etter at den avtalen hadde blitt inngått. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Selv om jeg undret meg over dette da, (må jeg innrømme), og lurte på hvordan dette egentlig hang 

sammen. 

 

Men Stian Eriksen, han hadde jo slutta i Rimi. 

 

Og distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (og assistent Sølvi Berget, med flere), de var jo borte, på 

sommerferie, osv. 

 

Så derfor, så lot jeg bare hu jordbærjenta få sitte der, (og selge jordbær), i fred, da. 

 

Og jeg tenkte vel at Rimi fikk heller ha bedre lykke med seg, når det gjaldt å ha informerte 

butikkledere, osv. 

 

Den neste sommeren. 

 

Dette var liksom Rimi Langhus sin 'harry-sommer'. 

 

Siden butikksjef Stian Eriksen hadde slutta, like før sommerferien. 

 

Og siden at det ikke skulle begynne noen ny butikksjef der, før etter at skoleferien var ferdig, (var 

det vel). 

 

(Eller om det var i begynnelsen av september. 

 

At det skulle begynne en ny butikksjef der). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg jobba som butikksjef, i Rimi, (fra 1998 til 2002). 

 

Så lærte jeg jo, (på diverse kurs og møter), at Rimi ville at butikkene skulle prioritere frukta. 

 

(Siden det var høyere fortjeneste på frukta, enn på de andre varene, fikk vi høre). 

 

Og jeg hadde jo vært på masse fruktkurs, og jobba mye med å legge opp frukt, (i Rimi), i årene før 

det her. 

 

Mens de andre som jobba, i den her butikken, denne sommeren. 

 

De var noen ufaglærte guttehvalper da, (må man vel si). 

 

(For å prøve å forklare, liksom). 

 



Så jeg jobba mye i fruktavdelingen, denne sommeren, (husker jeg). 

 

For å prøve å få den avdelingen til å bli bra og selgende, og for å sørge for at det ikke lå mye frukt, 

av dårlig kvalitet der, osv. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som jeg stod i fruktavdelingen og jobba. 

 

Så dukka det opp to pene jenter, i 17-års alderen der, (husker jeg). 

 

Og de jentene, de stirra, vekselvis på meg, og på de 'guttehvalpene', som la opp frysevarer, like ved, 

i den ganske lille butikken, da. 

 

(Og da var Dennis Libråten plutselig med, og la opp frysevarer, mener jeg å huske. 

 

Noe han vanligvis ikke ville gjøre, vel. 

 

For det var vel ikke jobben til assistent Espen Sigmund Nornes, på tidligvaktene liksom, mener jeg. 

 

For å si det sånn). 

 

Så disse jentene, de oppførte seg rart da, (må jeg si). 

 

Siden de glante så mye, på oss som jobba der, da. 

 

Og plutselig så så jeg det, at det lå en stor pose moreller, i morell-kassa. 

 

(Som noen bare hadde lagt fra seg). 

 

Så disse to jentene, de hadde bare tulla, i butikken, da. 

 

(Det sjekka jeg på overvåkingssystemet, til butikken. 

 

Inne på kontoret. 

 

For jeg liksom 'spolte tilbake', på video-opptaket, da). 

 

For jeg syntes at disse to jentene oppførte seg så rart, da. 

 

Så jeg lurte på hva som foregikk liksom. 

 

For jeg hadde jo jobba i Rimi, i tolv år. 

 

Og med frukta i bortimot ti år, vel. 

 

Og jeg hadde aldri sett at noen oppførte seg så rart, når de skulle handle frukt, liksom. 

 



(Men jeg må innrømme det, at jeg fortsatt ikke skjønner, hva de tenåringsjentene dreiv med. 

 

For de morellene var rimelig dyre. 

 

Så den posen med moreller, den ville vel ha kostet mellom 50 og 100 kroner, vel. 

 

Og som erfaren butikkleder, (jeg hadde jo vært 'øverstkommanderende', i mange butikker, i mange 

sommerferier og i fire år som butikksjef), så var jeg vant til å følge med på, hvor mye de 

forskjellige fruktslagene solgte osv., da. 

 

Så dette syntes jeg at var som noe slags underlig oppførsel, (husker jeg). 

 

Kanskje dette var noe slags 'gate-teater' undrer jeg meg litt over nå. 

 

Var dette kanskje noe som var iscenesatt av noen av de nevnte guttehvalpene? 

 

Hvem vet)). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at det var sommerruter, på toget, mye av den tida, som jeg jobba som 'sommer-

butikksjef', på Rimi Langhus, sommeren 2004, (husker jeg). 

 

Så hvis jeg akkurat ikke rakk det toget, som gikk cirka klokka 19, på lørdagskvelden. 

 

Så var det en time, til det neste toget gikk, da. 

 

Og da, så var det sånn, at jeg ihvertfall en gang, begynte å gå på en slags 'sight-seeing', rundt på 

Langhus der, (husker jeg). 

 

(For det ble så kjedelig, å stå i en time og vente på toget. 

 

For å si det sånn). 

 

Og da, så gikk jeg bort til Langhus senter der, da. 

 

(Som er like ved Langhus togstasjon, vel. 

 

Jeg tok toget fra Vevelstad togstasjon. 

 

For det var den togstasjonen som lå nærmest den butikken jeg jobbet i, (nemlig Rimi Langhus), da). 

 

Og en gang. 

 

Mens jeg gikk forbi en pub, eller noe sånt, (som var drevet av noen utlendinger vel), på Langhus 

senter. 

 

Så mener jeg at jeg overhørte det, at Fredrik Karlsson, (som jobba på Rimi Langhus). 



 

Sa det, (til noen kamerater av seg vel), at han ikke likte det, at jeg også var på senteret der, (i tillegg 

til at jeg jobbet på Rimi-butikken, på Vevelstad), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 224: Enda mer fra Rimi Langhus sommeren 2004 

 

Da jeg jobbet som butikksjef, på Rimi Langhus, fra våren 2001 til sommeren 2002. 

 

Så var de ansatte 'alltid' ivrige, med å hjelpe, hvis det var noen som stjal, i butikken. 

 

De ville spole på overvåkingssystemet, sånn at vi fant video-opptak av stjælinga, osv. 

 

Men sommeren 2004. 

 

Så var det ikke noe 'futt' liksom, i medarbeiderne, (husker jeg). 

 

Det var ingen som liksom gadd, å spole på overvåkingssystemet, en gang det skjedde et tyveri. 

 

Og da jeg ringte politiet, (eller om det var hovedkontoret), om dette tyveriet. 

 

Så var de ikke interesserte, (husker jeg). 

 

Vi måtte printe ut et bilde, av forbryteren, (husker jeg). 

 

Men dette med at Rimi-butikker skulle ha printere tilkoblet overvåkingssystemet. 

 

Det var nytt for meg. 

 

Det hørte jeg aldri noe om, den tiden jeg jobba heltid, i Rimi. 

 

(Nemlig fra høsten 1993, (må man vel si), til høsten 2002). 

 

Men jeg fikk bestilt en sånn printer, ihvertfall. 

 

Men jeg fikk dem ikke montert på, da. 

 



For det var mye annet å gjøre der og. 

 

Men dette var ting som burde ha vært oppe å kjøre, før jeg som sommervikar tok over, mener jeg. 

 

Dessuten så var det det samme overvåkingssystemet, som vi hadde hatt, da jeg var butikksjef der. 

 

Så politiet, (eller om det var sånn at det var Rimi sin sikkerhetsavdeling, som ville det, at vi skulle 

printe ut et bilde), de hadde forandret rutinene sine, da. 

 

Så man kunne ikke gjøre dette på 'gamlemåten' lenger da, (husker jeg). 

 

Men jeg fikk ihvertfall bestilt en sånn printer, da. 

 

(Fra Rimi, eller hvem det var igjen). 

 

Sånn at den bare var å montere på. 

 

Ikke verst av en 'sommer-butikksjef' det, mente jeg da. 

 

Selv om det vel ble noe mumling der, fra Espen Sigmund Nornes, (eller hvem det kan ha vært 

igjen), da jeg sa det. 

 

Men ingen virka interessert i å bidra, med å bevise tyveriet, denne sommeren, (mener jeg å huske). 

 

Det var liksom jeg som måtte gjøre alt selv, da. 

 

Men så ble det likevel klaging, hvis jeg ikke var verdens mest oppdaterte Rimi-butikksjef, (med 

verdens best oppdaterte Rimi-butikk), liksom. 

 

Og ting som det var den forrige butikksjefens feil, at ikke hadde blitt gjort. 

 

(At en printer ikke hadde blitt bestilt og montert, på video-overvåkingssystemet). 

 

Det ble liksom til en klage på meg da, (fra mine 'undersotter', som trodde at de var som mine sjefer 

da). 

 

Noe sånt. 

 

Så det ble liksom som noe slags bakvendt-land da, (må man vel si). 

 

(Men dette var ikke formelt, da. 

 

Men jeg mener at jeg oppfattet noe surmuling og mumling liksom, blant medarbeiderne, da. 

 

Som jeg tolket sånn som jeg har beskrevet det ovenfor, da. 

 

Så man kan kanskje lure på hvordan innstilling disse 'guttehvalpene' hadde, siden de liksom satte 

seg over meg, på denne måten, (i sitt eget hode), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Hvis jeg skjønte det riktig). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

For jeg tenkte vel sånn, at mitt hovedansvar, denne sommeren, det var å få butikken til å se bra ut, 

for kundene. 

 

Og det med å koble en printer på overvåkingssystemet, det ble liksom som et prosjekt, (for meg), 

da. 

 

Og det likte jeg ikke å gjøre, med han Espen Sigmund Nornes, liksom hengene over skulderen, da. 

 

Men jeg kunne jo ha fått noen til å ta vakta mi, hvis jeg hadde vært butikksjef der. 

 

Og så kunne jeg ha tatt en vakt, hvor jeg gjorde sånne ting, som å montere på en printer, på 

overvåkingssystemet, osv. 

 

For det visste jeg ikke at var mulig engang, å gjøre. 

 

Så da måtte jeg nok hatt en bruksanvisning, for eksempel. 

 

Eller, hvis jeg hadde vært butikksjef der, (på heltid), så hadde jeg nok spurt distriktsjef Anne-

Katrine Skodvin, om dette, når hu kom tilbake, fra ferie. 

 

Og så kunne jeg ha blitt oppdatert, om hvordan det var meninga, at dette skulle være. 

 

For her var det noe jeg ikke hadde blitt informert om, da. 

 

Og det var muligens sånn at noen utenfor Rimi tulla med meg, siden jeg ikke kunne gjøre dette, på 

gamlemåten, liksom. 

 

Så her ville jeg ha ønsket å sjekket dette, med distriktsjefen, før jeg bestemte meg, for hva jeg skulle 

gjøre. 

 

Men jeg var ikke butikksjef der. 

 

Og jeg skulle jo flytte til England, noen uker seinere. 

 

Så dette fikk bli som noe den nye butikksjefen måtte ordne med, (tenkte jeg). 

 

Og denne stjelinga, den var bare et engangstilfelle, (denne sommeren). 

 

(Ihvertfall såvidt jeg visste). 

 

Så jeg tenkte nok det, at jeg hadde så mye ansvar fra før, (med alle bestillingene osv.), så jeg lot han 

vanlige butikksjefen, (som skulle begynne der, noen uker seinere), få ordne opp i problemene med 

det her overvåkingssystemet, da. 

 

(For han nye butikksjefen, han ville jo da også ha distriktsjefen tilgjengelig. 



 

Og det hadde jo ikke jeg, midt i fellesferien. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var mer sånn, (denne sommeren), at det var mangel på ledere, (enn omvendt). 

 

Jeg måtte jo få han Simen til å jobbe noen ledervakter. 

 

Enda han egentlig hadde slutta. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde ikke bare ansvaret for alle bestillingene. 

 

Jeg hadde også ansvaret for frukta, og svinnet, og å telle safen, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde ansvaret for å lage vaktlister. 

 

Noe som var komplisert, for denne butikken. 

 

For de som jobba der, de ble sure, hvis man ikke fulgte et intrikat system, når man lagde disse 

vaktlistene. 

 

(For de som jobba der, de ønska ikke å jobbe de samme dagene, hele tida, da. 

 

Hadde jeg fått vite, (av assistent Sølvi Berget vel), da jeg begynte som butikksjef der, våren 2001. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Så å begynne å surre med å montere på en printer, på overvåkingssystemet. 

 

Før jeg hadde fått noe informasjon, om hvordan det var meninga, at dette egentlig skulle være, (fra 

distriktsjefen). 

 

Nei, det ble som noe som det var greiere nesten, at den nye butikksjefen dreiv med, syntes jeg. 

 

Ihvertfall så lenge det ikke var noe stort problem, med stjæling, denne sommeren. 

 

(For dette var et engangstilfelle da, sånn som jeg husker det). 

 

Og før vi fikk den printeren, i posten. 

 

Så hadde det jo gått mye tid. 



 

Så da ble det nesten som noe dumt, å anmelde denne stjælinga da, (må man vel si). 

 

Og jeg husker at jeg hadde så mye annet å gjøre der, så jeg hadde ikke tid til å se ordentlig på dette, 

med å montere på printer, på overvåkingssystemet, da. 

 

Og det var kanskje meninga at jeg skulle ha ringt en tekniker om dette. 

 

Hva vet jeg. 

 

Men jeg ble kanskje litt irritert, over at dette ikke hadde vært i orden, før jeg begynte der, som 

'sommer-butikksjef', da. 

 

Hvis dette ikke hadde blitt gjort før ferien. 

 

Så gjorde det vel ikke noe, om det ikke ble gjort, før etter ferien, tenkte vel kanskje jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

For det var vel ikke sånn, at Rimi hadde endra på rutinene sine, når det gjaldt anmeldelse av 

stjeling. 

 

Midt i fellesferien, liksom. 

 

Nei, det ville isåfall vært som noe idiotisk, mente nok jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn denne sommeren, (sommeren 2004). 

 

At David Ulriksen. 

 

(Som jeg jo hadde ansatt, for å vaske noen hyller der, på den tida jeg jobba som butikksjef, i den 

butikken, (nemlig Rimi Langhus). 

 

Noe jeg jo jobba som, fra våren 2001 til sommeren 2002). 

 

Han hadde i mellomtiden blitt forfremmet til låseansvarlig, på Rimi Langhus, (husker jeg). 

 

(Og jeg vet ikke hvem som gjorde David Ulriksen til låseansvarlig. 

 

Men jeg husker det, at han ihvertfall fikk en fast vakt, i uka, (som lagerhjelp vel), på den tida, som 

jeg slutta, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

(Nemlig sommeren 2002). 

 



For distriktsjef Anne-Katrine Skodvin. 

 

Hu ville ikke at Trond Berget skulle få den lagerhjelp-vakta, da. 

 

Siden Trond Berget var sønnen til assistenten, i den butikken da, (nemlig Sølvi Berget). 

 

Og de butikksjefene, som var etter meg, på Rimi Langhus. 

 

Det var Jan Ove, (eller hva han heter igjen). 

 

Og han var butikksjef der, fra sommeren 2002 til våren 2003, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så var det Thomas Brun. 

 

Og han var butikksjef der, fra våren 2003 til høsten 2003, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så var det Stian Eriksen. 

 

Og han var butikksjef der, fra høsten 2003 til sommeren 2004, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så Rimi Langhus hadde jo fire butikksjefer, fra sommeren 2002 til sommeren 2004, da. 

 

Nemlig meg selv, Jan Ove, Thomas Brun og Stian Eriksen. 

 

Så dette var kanskje en problembutikk, da. 

 

Siden det var så stor gjennomtrekk, (av butikksjefer), der. 

 

Men jeg vet ikke grunnen, til at noen av disse tre butikksjefene, som etterfulgte meg der, (nemlig 

Jan Ove, Thomas Brun og Stian Eriksen), slutta. 

 

Så det tørr jeg ikke å uttale meg sikkert om. 

 

For å si det sånn. 

 

Eller forresten, Stian Eriksen, han slutta jo som butikksjef, på Rimi Langhus, for å begynne å jobbe, 

i et ingeniørfirma. 

 

Men hvorfor Jan Ove og Thomas Brun slutta som butikksjefer der. 

 

Det veit jeg ikke). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og jeg husker også det, fra denne sommeren, (sommeren 2004). 

 

At det skjedde en rar episode. 

 

Som involverte en liten gjeng av disse 'guttehvalpene', som jeg jobba sammen med, (på Rimi 

Langhus), denne sommeren, da. 

 

For disse guttehvalpene, de begynte å ringe Thomas Brun, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Fra telefonen, inne på kontoret, på Rimi Langhus, da. 

 

(En dag etter stengetid. 

 

Må vel dette antagelig ha vært). 

 

Og jeg husker det, at disse guttehvalpene, de informerte Thomas Brun, om at jeg jobba, som en 

slags butikksjef der, denne sommeren. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og dette virka veldig rart for meg, at disse guttehvalpene skulle ringe Thomas Brun, (som jo ikke 

jobba på Rimi Langhus lenger), om noe med meg, da. 

 

Og dette stusser jeg over enda, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Hva var det egentlig som foregikk her, tro? 

 

Hm. 

 

Men den av guttehvalpen som ringte. 

 

Det lurer jeg på om kan ha vært David Ulriksen. 

 

Og jeg lurer på om det var Fredrik Karlsson, som var den, som liksom fikk David Ulriksen, til å ta 

denne telefonen, da. 

 

(I samarbeid med noen av de andre guttehvalper der, vel). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, denne sommeren, (sommeren 2004), på Rimi Langhus. 

 



At assistent Sølvi Berget. 

 

(Som enten var sykmeldt eller hadde mye ferie denne sommeren, vel. 

 

Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Hu fortalte meg det. 

 

(Før hu ble sykmeldt. 

 

Eller om det var sånn, at hu hadde en rimelig lang ferie. 

 

Hm). 

 

At inne på kontoret, (på Rimi Langhus), så lå det en 'haug' med mobiler, da. 

 

(For det meste Nokia-mobiler, vel). 

 

Og disse mobilene, de var priset ned, til halv pris, da. 

 

For dette var mobiler som hadde vært på aktivitet. 

 

Og som Rimi Langhus ikke hadde fått solgt alle av, da. 

 

(Selv om de mobilene vel var ganske billige). 

 

Og selv om disse mobil-tilbudene, vel ble annonsert om, i Rimi sine landsdekkende kundeaviser, 

da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Sølvi Berget, hu fortalte meg også det. 

 

At de hadde ringt, til Rimi sitt hovedkontor. 

 

Og fått godkjent det, at de satt ned prisen, på de her 'rest-mobilene', til halv pris, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etterhvert, som tiden nærmet seg, for at jeg skulle flytte, til Sunderland. 

 

Så tenkte jeg det, at det hadde kanskje vært kjekt å ha, en sånn ekstra-mobil. 

 

(I tillegg til den Sony Ericsson-mobilen, (med kamera), som jeg hadde kjøpt meg, cirka et halvt år 

tidligere, da. 

 



Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Siden jeg jo hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', osv. 

 

Og siden jeg jo hadde planlagt å ringe, til noe slags spesialister, (i politiet), innen mafia-kriminalitet, 

etter at jeg hadde klart å flykte, til utlandet, da. 

 

Så jeg bestemte meg etterhvert, for å kjøpe en av disse Nokia-mobilene da, (var det vel), som lå 

inne på kontoret, på Rimi Langhus der. 

 

Og det var David Ulriksen, som satt i kassa, (da jeg betalte for den mobilen), husker jeg. 

 

Og jeg husker at jeg fikk nesten sjokk, da jeg skulle betale for den mobilen, til David Ulriksen. 

 

For David Ulriksen, han begynte å åpne esken, som den mobilen lå i, da. 

 

Og han begynte vel også å åpne selve mobilen, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Samtidig med at han hadde et ansiktsuttrykk, cirka som han Herr Flick, i 'Allo, Allo', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Altså, David Ulriksen, han hadde et slags alvorlig steinansikt, da. 

 

Samtidig med at han ikke sa noe. 

 

Så han kunne jo sikkert ha jobba i Gestapo, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Ihvertfall så fikk jeg nesten sjokk, av det å kjøpe mobil, i kassa til David Ulriksen da, (husker jeg). 

 

For han var liksom som en purk, eller som en av Hitlers nazister, (eller noe sånt), da. 

 

Må man vel si. 

 

(For å prøve å forklare, liksom). 

 

Og det syntes jeg at ble litt rart. 

 

Siden jeg jo liksom var David Ulriksen sin overordnede, da. 

 

Og siden jeg jo var den, som hadde ansatt David Ulriksen, (i Rimi-systemet), i sin tid. 

 

Dette ble jo som at David Ulriksen mistrodde meg, syntes jeg nesten. 

 

Når han var så nøye og alvorlig, da jeg kjøpte meg, den her mobilen. 

 

Noe som ikke var en stor handel, for meg. 

 

(Må jeg si). 

 



For jeg hadde jo en mye bedre og dyrere mobil, fra før, (for å si det sånn). 

 

(Som jeg jo hadde kjøpt meg, cirka et halvt år tidligere. 

 

Og jeg hadde jo også kjøpt meg en Nokia 3210, ikke så lenge etter det, at mora mi døde, (høsten 

1999). 

 

Da jeg fikk noen slags livsforsikrings-penger, etter henne. 

 

Og det var jo da en mobil, som kosta cirka 2000 kroner, på den her tida. 

 

(Nemlig på begynnelsen av år 2000, var det vel). 

 

Og det var jo fem-ti ganger mer, enn denne 'rest-Nokia-mobilen', fra Rimi Langhus kosta, i 2004, 

da. 

 

Og funksjonene på den 'rest-mobilen', de var vel cirka de samme nesten, som på den Nokia 3210-

mobilen, som jeg hadde kjøpt meg, 4-5 år tidligere, da. 

 

Så dette var som et kjedelig innkjøp, for meg da, (må jeg nok si)). 

 

Så dette å handle mobil, fra David Ulriksen, det rystet meg nesten da, (må man vel si). 

 

Og jeg lurte vel kanskje på, hvordan David Ulriksen var, ovenfor de andre kundene, som handla, på 

Rimi Langhus. 

 

Og det lurer jeg vel fortsatt litt på, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Selv om det selvfølgelig var bra, at David Ulriksen gjorde jobben sin, på en nøye måte. 

 

Men jeg hadde vel ikke fått med meg det, at det var meninga, at vi skulle sjekke de mobil-eskene så 

nøye, når vi satt i kassa. 

 

Den instruksen hadde ikke jeg fått med meg, (for å være ærlig). 

 

Og uansett, så syntes jeg det, at David Ulriksen var unødvendig morsk, da. 

 

(Mens jeg kjøpte meg den her mobilen). 

 

Han kunne vel ha prøvd å være litt hyggelig, (eller jovial), ihvertfall. 

 

(Mens han gjorde dette 'Hitler-greiene' sine, da. 

 

Eller hva man skal kalle det). 

 

For å si det sånn. 

 

Jeg var jo tross alt den fungerende 'sommer-butikksjefen', i denne butikken. 

 

Og jeg hadde jo hadde fått mye tillit, av distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, siden jeg ble bedt om å 

ta på meg denne jobben, (et par måneder tidligere). 

 



Og jeg var jo også en tidligere Rimi-butikksjef, (fra blant annet denne butikken). 

 

Så jeg hadde vel regna med det, at jeg skulle bli møtt med mer respekt der, kanskje. 

 

Enn det en nazist ga en jøde, i en konsentrasjonleir liksom, (for å si det sånn). 

 

(For å ta et stygt eksempel, kanskje. 

 

Men likevel). 

 

For rimelig spesiell, syntes jeg at denne episoden var, da. 

 

Selv om det er vanskelig å sette fingeren på noe, som David Ulriksen gjorde feil, da. 

 

Men jeg husker ihvertfall denne mobil-handlinga ganske godt enda. 

 

Og det var nesten sånn at jeg jeg grøsset, over hvor kald David Ulriksen var, mens han inspiserte 

mobilen min, (husker jeg). 

 

For å si det sånn. 

 

Det var nesten som at David Ulriksen hadde fått en ordre, (fra en eller annen), om å sjekke mobilen 

nøye, hvis jeg kjøpte meg en da. 

 

(Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og den siste dagen, som jeg jobba, på Rimi Langhus. 

 

(Rundt månedsskiftet august/september, i 2004, vel). 

 

Så jobba jeg vel tidligvakt, (eller mellomvakt), tror jeg. 

 

Ihvertfall så husker jeg det, at jeg gikk av toget, på Nasjonalteateret stasjon. 

 

Og at jeg lurte på om hu Selma, (fra Rimi Nylænde), så meg, mens jeg gikk forbi den Narvesen-

kiosken, som hu jobba i, på den togstasjonen. 

 

Og at mens jeg gikk, fra Nasjonalteateret stasjon. 

 

Og i retning av der jeg bodde, i Rimi-bygget. 

 

Så fikk jeg en telefon, (husker jeg). 

 

(Mens jeg gikk opp Ullevålsveien. 

 

Et steinkast fra der jeg bodde, cirka). 



 

Og det var disse guttehvalpene, (fra Rimi Langhus), som ringte meg, da. 

 

Det var Fredrik Karlsson, og to-tre til, av denne gjengen, med guttehvalper, da. 

 

Og grunnen til at de ringte meg, (på mobilen). 

 

Det visste seg å være det, at de ville si hadet til meg, på en barnslig måte da, (må man vel si). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Selv om jeg vel måtte ha sagt hadet allerede, til de fleste, i butikken, (tror jeg). 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertall). 

 

Så hvorfor de folka ringte meg, på en sånn rar, (eller skrullete), måte. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men dette var like etter at den samme gjengen, (må det vel ha vært), hadde ringt om meg, til han 

Thomas Brun, da. 

 

(En episode som jeg har skrevet om tidligere, i dette kapittelet). 

 

Så det er mulig at dette, (at de 'guttehvalpene' ringte meg, på mobil, på veien hjem, den siste dagen, 

som jeg jobba, på Rimi Langhus), hadde noe med den samtalen, (da den samme gjengen ringte 

Thomas Brun om meg), å gjøre, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 225: Mer om flyttinga til Sunderland 

 

Når det gjaldt flyttinga mi, til Sunderland. 

 

Så fant jeg ut det, (ved å søke på nettet), at det gikk an, å leie en lagerbod, hos et firma som het City 

Self-Storage. 



 

Så jeg dro dit, etter at jeg hadde slutta i jobben min, (som en slags 'sommer-butikksjef' da), på Rimi 

Langhus. 

 

Og jeg fikk leiet meg en bod, (som kosta drøye fire hundre kroner, i måneden, å leie vel), på 

Majorstua, da. 

 

Butikken til City Self-Storage, den lå like ved Colosseum kino, på Majorstua der. 

 

Og bygget som lagerboden min lå i. 

 

Det lå litt nærmere Frognerparken, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg leide meg også en varebil, fra Bislett Bilutleie, (husker jeg). 

 

Sånn at jeg fikk kjørt tingene mine, fra St. Hanshaugen og til den lagerboden min, (hos City Self-

Storage), på Majorstua, da. 

 

Og dette var mye fordi. 

 

At jeg ikke hadde noe særlig lyst, til å dra oppom Heimevernet, (ved Lutvann), for å levere inn HV-

tingene mine der. 

 

Jeg tenkte vel som så, at det var greit å ha en AG3 i Oslo, liksom. 

 

(Siden jeg jo hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', osv.). 

 

Og Heimevernet, de hadde jo også vært så 'rare', da de hadde prøvd å kalle meg inn, til en dags rep-

øvelse, midt under eksamensstria. 

 

(Noen måneder tidligere, da). 

 

For de ringte meg jo, på mobilen, om det her. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Selv om de vanligvis pleide å sende brev, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var også noen andre ting, som var litt problematiske, når det gjaldt flyttinga mi, (husker jeg). 

 

Nextgentel, de ville absolutt at jeg skulle sende bredbånds-modemet mitt, i posten til dem, (i 

Bergen). 

 

For de mente at det var deres modem, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Mens jeg vel hadde forestilt meg det, at det modemet var mitt, (til odel og eie), liksom. 

 

For hva skulle Nextgentel med et brukt modem, liksom? 

 

Nei, det lurer jeg vel fortsatt litt på, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det antikke sølv-ølkruset, som jeg hadde fått i bursdaggave, av bestemor Ingeborg, en drøy 

måned, før det her. 

 

Det hadde jeg også litt problemer med å finne ut, hva jeg skulle gjøre med, (husker jeg). 

 

Bestemor Ingeborg hadde vel sagt det. 

 

(I Drøbak, antagelig. 

 

Under denne minnehøytideligheten vi hadde hatt der. 

 

(I forbindelse med at det var fem år siden, at min mor døde). 

 

Noen dager før jeg flytta, til Sunderland). 

 

At hun ville det, at jeg skulle legge det sølv-ølkruset, i en bankboks. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og det sa jeg at var greit, da. 

 

Men etterhvert så tenkte jeg det. 

 

At å både leie lagerbod og bankboks. 

 

Det ble kanskje litt vel mye. 

 

Men jeg kjørte med den leiebilen, (fra Bislett Bilutleie), husker jeg. 

 

Og parkerte på Frogner, (et eller annet sted), da. 

 



Og så dro jeg innom en liten butikk, (i Frognerveien vel), som solgte nettopp sånne antikke sølv-

ølkrus, (og andre fine ting av sølv da), husker jeg. 

 

(En butikk, som jeg hadde funnet adressen til, ved å søke på nettet, vel. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og mitt sølv-ølkrus, det var finere, enn alle de andre tingene, som de hadde, i den butikken, (syntes 

jeg). 

 

(Ihvertfall sånn jeg husker det nå). 

 

Og jeg forklarte det, til ei litt eldre dame, som jobba, i den butikken. 

 

At jeg lurte på, hvor mye det sølv-ølkruset mitt var verdt, da. 

 

Og om det var noe vits i leie en bankboks, bare på grunn av det kruset, da. 

 

Og hu dama, hu ba meg vente litt, på at han som eide butikken, (må det vel ha vært), var tilbake der, 

da. 

 

Og da han dukka opp der, etter noen få minutter. 

 

Så viste jeg han det, at en tagg, på kronen, til løven, på lokket til det kruset, hadde brukket av, da. 

 

Og han litt eldre karen sa at det kruset ikke var verdt så veldig mye, da. 

 

Og at jeg godt kunne oppbevare det, i en lagerbod, (hos City Self-Storage), da. 

 

For hvis det kruset, var verdt 20-30.000, tenkte jeg. 

 

Så var jo ikke det noe mer enn hva en stor og fin TV kosta, (for eksempel), på den her tida, (hvis jeg 

husker det riktig). 

 

Så da var det vel ikke noe vits i, å leie en bankboks, kun for det sølv-ølkruset, tenkte jeg. 

 

(Og det var han som eide den butikken enig i, da. 

 

Virka det som). 

 

Så jeg bestemte meg for å oppbevare det kruset, sammen med de andre tingene mine, i lagerboden 

min, hos City Self-Storage, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 



 

Så vi får se om jeg klarer å få til dette. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 226: Enda mer om flyttinga til Sunderland 

 

En annen ting, som var et problem, når jeg skulle flytte, til Sunderland. 

 

Det var den Jackie Chan DVD-en, til Khaldoon, (fra Rimi Bjørndal). 

 

(Den DVD-en som jeg egentlig ikke hadde hatt lyst til å låne. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Jeg lurte på om jeg skulle dra til den 7-Eleven-butikken, som Khaldoon jobba i, (på Grønland), med 

DVD-en. 

 

Men jeg bestemte meg for å ikke ta noen unødvendige sjanser, da. 

 

For kunne jeg stole på Khaldoon, liksom? 

 

(Etter at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', da). 

 

Så den DVD-en, (eller om det var en VHS-kassett), den ligger sammen med de andre tingene mine, 

(hos City Self-Storage), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde også to boder, i Rimi-bygget. 

 

(En i kjelleren og en på loftet). 

 

Og jeg mener å huske at jeg rydda disse bodene, før jeg flytta. 

 

Ihvertfall så var jeg og så gjennom de, for å se om det var noe jeg skulle ta vare på, av tingene, som 

jeg hadde, i disse bodene da, (husker jeg). 

 

Og jeg fant den grå ranselen min, (fra det siste året på videregående og som jeg også brukte mens 

jeg studerte ved NHI vel), i boden på loftet. 

 

(Og oppi den ranselen, så lå vel kryssordprogrammet mitt, (og andre dataprogrammer, som jeg 

hadde lagd, i sin tid), mener jeg å huske). 

 

Og jeg fant også den 20 tommers Mitsubishi TV-en, som jeg hadde kjøpt, på Spaceworld i 

Drammen, mens jeg gikk på ungdomsskolen. 



 

(For jeg fikk stipend, (fra Lånekassa), var det vel. 

 

Etter at Kjetil Holshagen, (var det vel), hadde rådet meg til å søke om det, da). 

 

Og den Mitsubishi TV-en, den var sånn, at mange av knappene på den, ikke virket ordentlig, vel. 

 

Sånn at når man hadde sett en stund, på en kanal, så hoppet knappen ut igjen, og man fikk bare se 

noe slags snø, (eller hva man skal kalle det), på skjermen, da. 

 

(For den TV-en, den fulgte det vel ikke fjernkontroll med, da den var ny). 

 

Men den TV-en, den kjøpte jeg vel, på midten av 80-tallet. 

 

Så den var jo nesten 20 år gammel, i 2004. 

 

Og den TV-en, den hadde jeg jo hatt, mens jeg bodde, på Bergeråsen, også. 

 

Så jeg bestemte meg for det. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Å ta vare på den TV-en, da. 

 

For den TV-en, den var vel ikke verdt noe. 

 

Så jeg tenkte vel ikke på det, å prøve å selge den TV-en, til han brukthandelen, som blant annet 

kjøpte min ganske nye 28 tommers Grundig stereo-TV. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

En TV som jeg hadde kjøpt for cirka 4000 kroner vel, (på Elkjøp på Carl Berner), mens jeg jobba 

som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra høsten 1998 til høsten år 2000). 

 

Så jeg bestemte meg for det, å ta vare på, den Mitsubishi TV-en, da. 

 

(Av sentimentale grunner liksom, må man vel si). 

 

Så den Mitsubishi TV-en, (som jeg også har skrevet om, i Min Bok. vel), den ligger sammen med 

de andre tingene mine da, hos City Self-Storage. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at mens jeg bodde, på Bergeråsen. 

 

(På 80-tallet). 



 

Så var mora mi på besøk der, en gang. 

 

Og da hadde hu med seg en gave, (til meg), og det var noe slags treskjæring, som bestefar Johannes, 

(hennes far), hadde laget, mens han levde, da. 

 

(Noe treskjæring, som skulle forestille jomfru Maria, (eller noe sånt), tror jeg). 

 

Og det var ganske fin treskjæring, (må jeg vel si), selv om jeg ikke er religiøs, da. 

 

(Og jeg hadde ikke noe annet, etter morfaren min). 

 

Så den treskjæringa, den pleide jeg å ha stående, enten inni eller oppå en av reolene mine, i Rimi-

leiligheten min, (på St. Hanshaugen), da. 

 

Og den treskjæringa, den pakka jeg inn i en genser, (eller om det var noen håndklær, eller noe 

lignende), mener jeg å huske. 

 

(Før jeg flytta til Sunderland, da). 

 

Sånn at den treskjæringa, (til bestefar Johannes), ikke skulle bli skada, under flyttinga, da. 

 

Så den treskjærings-kunsten, (til bestefar Johannes), den ligger også sammen med de andre tingene 

mine, hos City Self-Storage, (på Majorstua), da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lurte også på om jeg skulle selge bøkene mine, før jeg dro til Sunderland. 

 

Jeg hadde jo samlet litt på bøker, for jeg tenkte at jeg skulle prøve å få meg et biliotek, etterhvert. 

 

(Sånn som onkel Runar hadde, i det store huset sitt, i Son). 

 

Så jeg hadde den nederste hylla, i begge stue-reolene mine, fulle av bøker, da. 

 

Og jeg hadde også en del bøker, i boden, på loftet. 

 

Og dette var bøker, som var etter min mor, da. 

 

Og som jeg hadde fått, da Pia, onkel Martin og jeg, liksom skulle rydde leiligheten til mora mi, etter 

at hu døde, (i 1999), da. 

 

Men jeg bestemte meg etterhvert, for å ikke selge disse bøkene, da. 

 

(Selv om jeg var innom et antikvariat, i Ullevålsveien vel, husker jeg. 

 

Og spurte om de kjøpte brukte bøker, var det vel. 

 



Noe sånt). 

 

Så jeg stabla bøkene mine, oppi noen banan-kasser, (som jeg vel muligens fant, på lager-rampa, til 

den Rimi-butikken, som holdt til, i det samme bygget, hvor jeg bodde). 

 

Og så kjørte jeg, utpå kvelden, dagen før jeg skulle flytte, til Sunderland. 

 

Med den leiebilen, fra Bislett Bilutleie. 

 

Med en del ting, (som jeg ikke skulle ha med til England), bort til den lagerboden, (hos City Self-

Storage), da. 

 

Og det holdt å kjøre en gang, (mener jeg å huske). 

 

Og jeg fikk fint plass til disse eskene mine, (med for det meste bøker og klær da), i den lagerboden. 

 

(For jeg hadde ganske mange klær, på den her tida, husker jeg. 

 

Og noen av de klærna, som jeg hadde, de var liksom så kule, at jeg sjelden gikk med de, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg tok med to kofferter, til Sunderland. 

 

Men likevel, så fikk jeg ikke plass, til alle klærna mine, da. 

 

Og en del ting, kasta jeg bare, i søppel-dunken, som stod utafor Rimi-bygget, (husker jeg). 

 

Jeg kasta blant annet tennstempelet og tennstempelfjæra, til AG-en min. 

 

(De delene som jeg hadde kjøpt, fra USA. 

 

Noen måneder tidligere). 

 

For jeg ville ikke at noen skulle klare å bruke AG-en min, i tilfelle den ble stjålet, fra den 

lagerboden min, hos City Self-Storage, da. 

 

Så de delene, (som HV-folk hadde måttet sende til Heimevernet, men som jeg etter dette igjen, 

hadde bestilt, fra USA, etter å ha lest i en nettavis, at det var lov). 

 

De delene, de bare kasta jeg, da. 

 

(Dagen før jeg skulle flytte, til Sunderland). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre ting, som jeg husker, at jeg pakket i banan-kasser, og satte, i den lagerboden, (hos City Self-

Storage). 



 

Det var platesamlingen min, (altså vinyl-plater, CD-er og noen kassetter). 

 

Det var gamle kjærestebrev, (fra Nina Monsen, Siri Rognli Olsen og Sari Arokivi, osv.). 

 

Og russekort, (fra russetida mi), osv. 

 

Ting som jeg muligens hadde hatt i en skuff, i leiligheten. 

 

(Hvis jeg ikke hadde lagt disse tingene, i den gamle ranselen min, i boden, på loftet, (og at de lå der 

noen år), da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig, nå. 

 

Men disse tingene havnet ihvertfall uansett i den boden, hos City Self Storage, til slutt da, (husker 

jeg)). 

 

Og jeg hadde også et frimerkealbum, da jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette albumet, det var fra 70/80-tallet, da. 

 

Og der hadde jeg sånne spesielle førstedagsbrev osv., som jeg ikke hadde villet selge, da. 

 

(Og som ikke var verdt så mye. 

 

Men de var fra 70-tallet. 

 

Så de hadde litt sentimental verdi, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Og i det frimerkealbumet, så lå også det kortet, som min mormors morfar, (var det vel), nemlig 

Anders Gjedde Nyholm. 

 

Hadde fått av danskekongen. 

 

En gang som min tippoldefar, (som pleide å være en slags forsvarssjef, i Danmark, i 

mellomkrigstiden), hadde bedt danskekongen, i sin bursdag. 

 

Og jeg husker at det stod på det kortet, (som hadde svart ramme, vel). 

 

At danskekongen ikke kunne dukke opp alltid, når han ble bedt på noe. 

 

For han hadde så mye på programmet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og jeg hadde også et fotoalbum, da jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

(Hvis jeg husker riktig, ihvertfall). 

 

Og det var et album som jeg hadde hatt, fra den tida jeg bodde, på Bergeråsen. 

 

Det var blant annet bilder av meg selv, under oppveksten, da. 

 

(Blant annet fra ferien til Jugoslavia, sommeren 1980). 

 

Og det var et bilde jeg hadde tatt av en sirkus-elefant en gang, (i Karlstad, på begynnelsen av 80-

tallet). 

 

En elefant, som det satt en sirkus-ansatt oppå, (var det vel). 

 

Og som gikk gjennom byen, (Karlstad), for å reklamere for sirkuset, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre ting, som jeg hadde, da jeg bodde på St. Hanshaugen. 

 

(Og som havnet i den lagerboden min, hos City Self-Storage, da). 

 

Det var flere antikke ting, som jeg hadde fått, av bestemor Ingeborg, (på 80- og 90-tallet, må det vel 

ha vært). 

 

Det var et blant annet et askebeger av sølv, (uten sølvstempel), som jeg en gang fikk, (i 

bursdaggave, eller noe sånt, vel), av bestemor Ingeborg. 

 

(Et askebeger som hadde en figur av en Lama på blant annet, vel). 

 

Og det var et gammelt, innrammet fransk kart, over Norge og Sverige, som jeg hadde fått av 

bestemor Ingeborg, på begynnelsen av 90-tallet, vel. 

 

(I bursdaggave, eller noe sånt, kanskje). 

 

Og det var en gammel bok, av Shakespeare, som jeg en gang fikk, (i bursdaggave, eller noe sånt, 

vel), av bestemor Ingeborg. 

 

Og over TV-en min, (mens jeg bodde, på St. Hanshaugen), så pleide det å henge en gammel, 

innrammet tegning, (av et forslag, til blå brannuniformer, for Christiania eller Oslo sitt brannvesen), 

som jeg hadde funnet, da jeg var med på å tømme et slags skrot-lager, for Forsvarets 

Overkommando, i 1990, (var det vel). 



 

(Dette har jeg skrevet om, i Min Bok 2. 

 

Det var min tidligere stefar, Arne Thomassen. 

 

Som dro meg med, på den her jobbinga. 

 

Og som sa at jeg kunne beholde det bildet, (som hadde en litt knust ramme), da. 

 

Så jeg redda denne tegningen fra å bli kasta da, må man vel si. 

 

For dette var både helgearbeid og hastearbeid. 

 

Og vel også overtid, for de fleste av oss. 

 

Og vi hadde instruks om å kaste det som ikke var helt, i en container, da. 

 

Så hvis noen andre, (i det sjaue-firmaet, som var med på den her jobbinga), hadde funnet den 

tegningen, så hadde den nok muligens endt opp i den containeren, da. 

 

Siden glasset i ramma, (til den tegningen), hadde blitt knust, da. 

 

Det var vel antagelig derfor, at denne ganske fine tegningen, hadde havnet, på dette skrot-lageret, 

(må man vel kalle det), da). 

 

Og alle disse fine, antikke tingene. 

 

De havnet, (sammen med det tidligere nevnte sølv-ølkruset, som jo også var antikk), i den nevnte 

lagerboden min, hos City Self-Storage, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde også en blå adressebok, (som jeg faktisk hadde rappa, på Lyches bokhandel, i Gågata, i 

Drammen, det året, som jeg var russ). 

 

Og i den boka, så hadde jeg blant annet adressen til min tidligere klassekamerat, (fra russeåret i 

Drammen), Fred Bing. 

 

Og også adressen til blant annet Hege Furfjord, (som jeg møtte på danskebåten det skoleåret), 

husker jeg. 

 

(Og sikkert til Sari Arokivi, fra Vantaa, i Finland, også. 

 

Som jeg jo møtte i Brighton, sommeren etter, det skoleåret). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

Da jeg bodde i Oslo, så hadde jeg også en vase, fra NHI, (husker jeg). 

 

Og det var en vase, som jeg fikk, på slutten av vår-semesteret, i 1992. 

 

Og på den vasen, så stod det: 'NHI 1990 - 1992', (eller noe sånt). 

 

Det ble litt dumt, for meg da, med den vasen. 

 

Siden jeg jo hadde hatt et friår, studieåret 1990/91. 

 

(Så jeg hadde jo begynt der, i 1989, (og ikke i 1990, som det stod på den vasen)). 

 

Men jeg hadde jo gått på NHI, i studieåret 1991/92, ihvertfall. 

 

Så jeg hadde likevel den vasen stående framme, (i den ene reolen min), da. 

 

Og oppi den vasen, så hadde jeg mange ting, fra militæret, osv. 

 

Blant annet så hadde jeg vernepliktsmedaljen. 

 

(Som jeg fikk etter førstegangstjenesten min, i Geværkompaniet, på Terningmoen, fra juli 1992 til 

juni 1993, var det vel). 

 

Og jeg hadde også noen merker, (oppi den vasen), som jeg hadde fått, under førstegangstjenesten. 

 

Og det var infanterimerket, skiskytter-merket, skyttermerket i bronsje, skyttermerket i sølv og 

feltidretts-merket. 

 

Jeg var i ganske god form, mens jeg avtjente førstegangstjenesten. 

 

Så jeg klarte mange merker, da. 

 

Troppsjefen vår, det første drøye halvåret, i Geværkompaniet. 

 

Det var Sverre Frøshaug. 

 

Og han var skytter. 

 

Så jeg hadde også det frivillige skyttervesenet sitt bronsjemerke, oppi den vasen, (husker jeg). 

 

Og Nais-medaljen, i bronsje. 

 

Den hadde jeg også klart, under førstegangstjenesten. 

 

Men det merket, det var det noen som stjal, under førstegangstjenesten, (husker jeg). 

 

(Hvis det ikke det hadde falt av perm-uniformen min, (eller noe sånt), da). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde også et birkebeiner-tøymerke, (altså logoen til Geværkompaniet/Oppland regiment), oppi 

den vasen, (mener jeg å huske). 

 

For det merket fikk jeg aldri tid til å sy på perm-uniformen min, på slutten, av førstegangstjenesten, 

(husker jeg). 

 

Og jeg hadde vel også muligens et Haraldsmerke, oppi den vasen. 

 

For det fikk jeg aldri tid til å sy på feltlua mi, mens jeg var i Heimevernet, (mellom 1996 og 2004), 

husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Andre ting, som hadde oppi den vasen. 

 

Det var dødsbrikken min, fra førstegangstjenesten. 

 

Og vi skøyt jo veldig mye, (med AG-3), under førstegangstjenesten. 

 

Så vi måtte ofte rydde tomhylser, da. 

 

Og da var det noen av mine soldat-kolleger, som mente det, at det var kult, å spare på noen brukte 

kuler. 

 

(Altså ikke selve patronen. 

 

Men bare kula, som hadde vært i spissen, av den brukte patronen, da). 

 

Så jeg hadde også en eller to sånne kuler, (fra militæret), oppi den vasen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Oppi den vasen, så hadde jeg også et merke, som jeg hadde fått, da jeg var med Rimi Munkelia, (og 

butikksjef Magne Winnem der), på Osloløpet, våren 1993, (mens jeg var i militæret), husker jeg. 

 

Og jeg hadde også et merke fra Manpower-stafetten vel, (også med Rimi Munkelia), fra høsten 

1993, vel. 

 

(Og under disse to konkurransene, så var jeg forresten på samme lag, (blir det vel), som hu Ihne 



Vagmo, som seinere har blitt kjent fra Robinson-ekspedisjonen, osv). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde forresten mer etter morfaren min, (Johannes Ribsskog), kom jeg på nå. 

 

For oppi den vasen, (fra NHI), så lå også to par, (var det vel), med mansjett-knapper, etter bestefar 

Johannes, (husker jeg). 

 

Og dette var noe jeg hadde fått, av bestemor Ingeborg, (i bursdaggave, eller noe sånt, vel), på 

begynnelsen av 90-tallet, kanskje. 

 

(Og bestemor Ingeborg, hu hadde nok sendt med dette, med søstera mi Pia, til Oslo, da. 

 

For det var sånn hu pleide å gjøre det, med de andre gavene, (antikviteter osv.), som jeg fikk av 

henne, på den her tida, (nemlig på 80/90-tallet), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og oppi den vasen, så lå også det eneste jeg har etter min fars foreldre, (husker jeg). 

 

For etter at farfaren min, (Øivind Olsen), døde, på første halvdel av 80-tallet. 

 

Så fikk jeg en minnemynt, (med litt jord på), med Eidsvoll-bygningen, som motiv, (var det vel). 

 

(Hvis det ikke var et motiv, fra frigjøringen, eller noe sånt, (på den mynten), da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå. 

 

Men det var ihvertfall en norsk minnemynt, fra 60/70-tallet, (eller noe sånt), da). 

 

Av farmora mi Ågot, da. 

 

Og den mynten, den sa bestemor Ågot om, (mens hu fant den fram, og ga den til meg), at den hadde 

Øivind funnet, en gang. 

 

Og bestemor Ågot, trodde det, (sa hu), at Øivind ville ha ønsket, at jeg skulle få den mynten, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Og det var også sånn, at mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

Så var det noen kunder, som pleide å betale, med noen gamle kronestykker, med hull i. 

 

(Dette var før de nye kronestykkene med hull i, dukka opp, vel). 

 

Og jeg hadde ikke hjerte, til å sende disse gamle kronestykkene, til banken. 

 

(For jeg hadde nemlig tidligere pleid å samle på gamle mynter, da. 

 

På 80-tallet, osv. 

 

En myntsamling som broren min Axel tagg til seg. 

 

På begynnelsen av 90-tallet, en gang, var det vel. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så jeg byttet ut noen av de gamle kronestykkene, (som en, (eller om det var flere), kunder betalte 

med, i kassa, på Rimi Lambertseter), med mine egne mynter, (som jeg hadde i lommeboka mi), da. 

 

Og de gamle kronestykkene, (fra 1920/30-tallet kanskje), de ligger også, oppi den vasen, fra NHI-

da. 

 

(Det er vel snakk om 3-4-5 sånne gamle kronestykker, (med hull i), kanskje. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og oppi den vasen, (fra NHI), så lå det også en Everton-slipsnål, (mener jeg å huske). 

 

En slipsnål, som jeg hadde fått, da jeg ble medlem, (i den da ganske nystartede Everton Supporters 

Club Scandinavian Branch vel), mens jeg bodde på Bergeråsen, på 80-tallet. 

 

Og det lå også diverse pins, som jeg hadde fått, på den tida, som jeg jobba, i Rimi, (oppi den vasen), 

husker jeg. 

 

Det var vel snakk om to-tre Lillehammer OL-pins. 

 

Og også en pin, som het 'the Third Pole', (eller noe sånt), og det var angående at han eventyreren, 

som ble forlegger, (nemlig Erling Kagge), klatret til toppen av Mount Everest, (eller noe sånt). var 

det vel. 

 

Og da var han kanskje sponset, av Rimi da, (eller noe lignende). 

 



Ihvertfall så fikk alle som jobba i Rimi, (på den her tiden). 

 

Hver sin Erling Kagge-pin, da. 

 

(Litt utpå 90-tallet en gang, (var vel det her, antagelig). 

 

Og jeg lurer også på om jeg hadde enda et skyttermerke, oppi den vasen, (fra NHI). 

 

Nemlig et skyttermerke, for luftpistol. 

 

Som jeg tok, en gang Magne Winnem, Stein fra Røyken/Hurum og meg, var på Hjem og Hobby-

messa, på Sjølyst, under russetida, vel. 

 

(Det vil si våren 1989, da). 

 

For da tok vi alle tre et sånt skyttermerke, (som vel må ha vært i bronsje), for luftpistol, da. 

 

Og jeg måtte skyte flest ganger, (av oss tre), for å klare det merket, (husker jeg). 

 

(Men jeg ga meg ikke, før jeg hadde klart det, jeg og da, husker jeg). 

 

Så Magne Winnem og Stein fra Røyken/Hurum, de var noen gode skyttere da, (må jeg nok 

innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 227: Og enda mer om flyttinga til Sunderland 

 

Enkelte ting fikk jeg jo aldri med meg, inn til Oslo. 

 

Sånn som den tinnsoldaten jeg en gang fikk i bursdaggave av bestefar Johannes, mens jeg bodde, 

hos mora mi, i Mellomhagen, (på Østre Halsen), på 70-tallet. 

 

Og sånn som den teddybjørnen, (som mora mi kalte 'Bamse Brakar'), som jeg fikk i dåpsgave, av 

min mormors tante Meme, (også kjent som Magna Adeler f. Nyholm), var det vel. 

 

Dette var ting som ble borte for meg, mens min far, (Arne Mogan Olsen), solgte leiligheten jeg 

bodde i, (fra 1981 til 1989), i russetida mi, (våren 1989). 



 

Og da forsvant også noen norsk-stiler som jeg var litt stolt av, fra ungdomsskolen, (husker jeg). 

 

Og mange andre leker, som hadde ligget, i en stor trekasse med hjul på, under senga mi, på det 

første soverommet mitt, i Leirfaret 4B. 

 

(Et soverom som søstera mi Pia bodde på, de siste månedene, før faren min solgte den leiligheten). 

 

Disse tingene aner jeg ikke hvor ble av. 

 

Når jeg klagde til min far på at det var ting, fra Leirfaret 4B, som jeg ikke fant. 

 

(Men som liksom hadde sentimental verdi for meg, da). 

 

Så ba faren min meg om å lete etter de tingene, i et gammelt hus han hadde kjøpt, (for å rive det, og 

bygge nye hus der), i Sandsveien, på Sand, i Svelvik. 

 

Men der fant jeg ikke denne kassen med leker og de stilene osv., da. 

 

Så jeg lurer på om faren la dette på et lager han hadde, et eller annet sted, i Drammen, (eller noe 

sånt). 

 

(Eller om han kastet det). 

 

For faren min spurte meg om jeg skulle ha med de lekene inn til Oslo, (i studenthybelen min der), 

husker jeg. 

 

Og da svarte jeg 'nei', (husker jeg). 

 

(For  hvem vil vel ha masse leker liggende og flyte, i studentleiligheten sin). 

 

Men jeg trodde da at disse tingene ville bli lagt et sted, hvor de kunne bli gjenfunnet senere. 

 

På samme måte som for eksempel min fars Hardy-bøker, som jeg fant igjen, som barn, i huset til 

farmora mi, da. 

 

(Og som vel farmora mi hadde hatt litt kontrollen på). 

 

Men så ikke. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde også noen ting liggende, hos farmora mi, på Sand. 

 

Som jeg aldri fikk med meg, inn til Oslo. 

 

Det var en safe, (som jeg hadde fått av faren min en gang, på begynnelsen av 80-tallet, var det vel). 

 



Og den safen, den var sånn, at den hadde to lokk, liksom. 

 

Det øverste lokket, det hadde en fjær. 

 

Sånn at safen var 'umulig' å få ut, av en skuff. 

 

For da hang det øverste 'lokket' seg fast, i en list, øverst i skuffen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Hvis man ikke kunne koden da, (som jeg stilte til å være '257', (mener jeg å huske), som jo er min 

fødselsdag). 

 

(Altså 25. juli eller 25/7, da). 

 

Oppi denne safen, så hadde jeg lagt kvitteringa, for den 20 tommers Mitsubishi TV-en, som jeg 

kjøpte, (for et stipend, fra Lånekassa), på midten av 80-tallet, (mens jeg gikk på ungdomsskolen). 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

En TV som jeg har skrevet om, i et av de forrige kapitlene, av jeg ikke hadde hatt hjerte til å kaste. 

 

For det var den første 'ordentlige' tingen, som jeg kjøpte, for mine egne penger liksom, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og farmora mi, hu flytta jo, til Svelvik sykehjem, på midten av 90-tallet, (husker jeg). 

 

Men hvor det ble av den safen, som jeg hadde, i en skuff, i stua hennes. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Og det er også mulig at jeg hadde andre ting der. 

 

Jeg mener at søstera mi Pia en gang, (på begynnelsen av 90-tallet vel), bladde i karakterboka mi, fra 

Svelvik ungdomsskole, der. 

 

(Men hvor hu hadde funnet den karakterboka, det veit jeg ikke). 

 

Og det er også en mulighet for at fotoalbumet mitt, (som jeg skrev om i det forrige kapittelet), lå i 

huset til bestemor Ågot. 

 

(Og at jeg aldri fikk det med meg, inn til Oslo). 

 

Men det husker jeg ikke helt sikkert. 

 

Det er vel mulig at det fotoalbumet lå i en del år, (etter at faren min solgte leiligheten på 

Bergeråsen), i huset til farmora mi, da. 

 

Og at jeg etterhvert klarte å få tatt det med meg, inn til Oslo, da. 

 

(Noe sånt). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde også fått en Rimi-slipsnål, av butikksjef Elisabeth Falkenberg, da jeg jobba som hennes 

assistent, på Rimi Lambertseter, fra 1994 til 1996, (husker jeg). 

 

Og det var ikke vanlig, at Rimi-folk, brukte en sånn slipsnål. 

 

Så jeg brukte ikke den så ofte, da. 

 

Og hvor Elisabeth Falkenberg hadde fått den slipsnålen fra. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

(Men hu hadde vel enda en sånn slipsnål og, til seg selv, vel. 

 

Selv om hu ikke pleide å bruke Rimi-slips, (til Rimi-uniformen), vel. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Men den Rimi-slipsnålen, den havnet nok sammen med de andre tingene mine, i den nevnte boden, 

hos City Self-Storage, da. 

 

Og jeg hadde jo også fått en Rimi-penn, (i metall), av Rimi-Hagen, da jeg vant den Rimi Gullårer-

konkurransen, (som butikksjef, på Rimi Langhus), i 2001. 

 

Og den pennen, den havnet nok sammen med de andre tingene mine, i den boden, hos City Self-

Storage da, (mener jeg å huske). 

 

Selv om jeg tok med meg gratulasjonsbrevet, (fra Rimi-Hagen), til England, (husker jeg). 

 

For jeg hadde en perm, med masse plastlommer i. 

 

Og i den permen, så hadde jeg dokumenter som karakterutskrifter, vitnemål, attester og diplomer fra 

militæret, (fra når jeg klarte skiskytter-merket osv.), da. 

 

Så jeg syntes at det 'skryte-brevet', fra Rimi-Hagen, passa å ha, i den nevnte permen, da. 

 

Hvor jeg blant annet også hadde et annet skryte-brev, (må man vel kalle det), fra redaktør Knut 

Lønø, i Norsk Hagetidend, (hvor jeg jo hadde jobbet, som praktikant, (utplassert fra 

arbeidsformidlingen), i et par måneder, (før jeg fikk meg fast jobb, på Matland/OBS Triaden), 

høsten 1990). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Når det gjaldt PC-en min. 

 

Så ville jeg ikke ta med en svær og klumpete monitor, til England. 

 

(For den ville tatt for mye av plassen, i koffertene mine). 

 

Men jeg søkte etter PC-butikker, i Sunderland, (på Google). 

 

Og så skrev jeg opp adressen, til en butikk, (like ved Stadium of Light), som solgte PC-deler, da. 

 

Og jeg tok heller ikke med kabinettet, til PC-en min, til England. 

 

Men jeg tok med hovedkortet og prosessoren og et TV-kort osv., vel. 

 

Og harddisken min, den turte jeg ikke å ta med, til England, (husker jeg). 

 

For jeg hadde vel hatt en Windows-versjon, som jeg hadde fått av Magne Winnem, på den PC-en, 

tror jeg. 

 

(Og det var vel snakk om en ulovlig kopi, tror jeg). 

 

Og jeg hadde også lasta ned mye filmer, musikk og porno osv. også, vel. 

 

Så jeg tenkte det var best å kjøpe en ny harddisk, i England, da. 

 

I tilfelle noen tollere, (eller noe), ville snuse, på den harddisken, hvis jeg hadde den, i en av 

koffertene mine, (under flyreisen), da. 

 

Så den harddisken, den kasta jeg, i en søppelkasse, på utsida av Gardermoen flyplass, (mener jeg å 

huske). 

 

Etter at jeg gikk ut, av en taxi, som jeg hadde tatt dit, da. 

 

For etter at jeg hadde flytta alle tinga mine, til den nevnte lagerboden, hos City Self-Storage. 

 

Så vasket jeg Rimi-leiligheten min, hele natta, da. 

 

Og morgenen etter, så dro jeg, til Sunderland, da. 

 

Og da hadde jeg glemt, å legge en pakke, (som alle HV-folk har), med 200 AG3-skudd, i 

lagerboden, da. 

 

Så jeg måtte be drosjesjåføren, om å kjøre innom City Self-Storage, på Majorstua. 

 

Før drosjen kjørte meg videre, til Gardermoen, da. 

 

Sånn at jeg fikk lagt fra meg den nevnte esken, med AG3-skudd, i den lagerboden, (sammen med de 

andre HV-tingene mine osv.), da. 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg lot gardinene henge igjen etter meg, i Rimi-leiligheten min, (husker jeg). 

 

Og det var fordi, at de gardinene, de var spesialtilpasset, til vinduene, i den leiligheten, da. 

 

Så jeg tenkte at jeg fikk jo ikke bruk for de gardinene seinere, antagelig. 

 

Så jeg tenkte at de gardinene, de kunne jeg jo like gjerne, la bli hengende der, da. 

 

I tilfelle den nesten leieboeren, (som skulle bo i den leiligheten), ikke hadde gardiner selv, da. 

 

Og det samme med parabolantennen min. 

 

Den hang på veggen, i enden av terrassen, (utafor leiligheten min). 

 

Den lot jeg også henge igjen, da. 

 

I tilfelle den neste leieboeren, kunne bruke den, da. 

 

For parabolantenner, det er sånn man får gratis, (innbilte jeg meg ihvertfall), når begynte å 

abonnere, på Canal Plus osv., da. 

 

Så jeg tenkte nesten på den parabolantennen, som noe skrot, da. 

 

Men den parabolantennen, den var ferdig stilt inn osv., så jeg lot den henge der, da. 

 

(Og dekoderen, til den parabolantennen. 

 

Den hadde Magne Winnem enten fått eller kjøpt av meg. 

 

Et par år, før jeg flytta, til England, vel. 

 

For Magne Winnem, han visste hva han skulle skrive, til Canal Plus, (eller hvem det var igjen), sånn 

at  han kunne overta min gamle dekoder, (ganske billig), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg lot også en gulvlampe, stå igjen etter meg, i den leiligheten, (husker jeg). 

 

(Bare for å være grei egentlig, må jeg vel si. 

 

For vasken på badet, hadde det blitt et lite hull i, da en after-shave-flaske, som jeg fikk i julegave en 

gang, fra Pia sin samboer Negib, falt ned, fra en lampe, og ned i vasken, da. 



 

Så det hullet, i den vasken, (på badet). 

 

Det hadde jeg bare limt, med superlim, (må jeg innrømme). 

 

Så jeg lot det stå igjen noen ting, i leiligheten, etter at jeg flytta ut derfra, da. 

 

I tillegg til de to stue-reolene, (i lakkert gran eller furu, var det vel antagelig), som stod der, da jeg 

flytta inn, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg var nok litt trøtt, da jeg gikk inn i terminalbygget, på Gardermoen der, da. 

 

(Siden jeg hadde flytta, rydda og vaska. 

 

Kvelden og natta før. 

 

Og ikke fått meg noe søvn, liksom). 

 

For å ta et fly, til London, da. 

 

Men jeg kom meg greit med det flyet, da. 

 

(Selv om jeg ikke husker så mye, av den flyturen nå, må jeg innrømme). 

 

Og når jeg kom til Heathrow, så måtte jeg bytte, til en annet fly, som gikk til Newcastle, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Men det som skjedde, etter at jeg flytta, fra Norge. 

 

Det tenkte jeg at jeg skulle skrive mer om, i Min Bok 6. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var fortsatt en del mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og disse tingene, de har jeg skrevet opp, som stikkord, på noen ark, som jeg har liggende, her i 

leiligheten min, (i Walton), da. 

 

Så det blir en del ekstra-kapitler, for denne boken, (Min Bok 5), også. 

 

(Som det jo også har blitt, for de foregående bøkene, i Min Bok-serien). 



 

Men dette er ihvertfall det siste 'vanlige' kapittelet, i Min Bok 5, da. 

 

Så nå er det bare cirka 20 ekstra-kapitler, (eller noe sånt), igjen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg regner med å bli ferdig, med Min Bok 5, iløpet av høsten, (2013), da. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 228: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen 

 

Det var også sånn, (husker jeg). 

 

At Siri Rognli Olsen, hu sendte meg en tekstmelding, den siste våren/sommeren, som jeg bodde, i 

Oslo. 

 

(Våren/sommeren 2004, da). 

 

Og jeg husker at jeg leste den tekstmeldingen, mens jeg venta på toget, fra Vevelstad til Oslo. 

 

(Etter at jeg hadde jobba en vakt, som låseansvarlig eller 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus, 

da). 

 

Men jeg bestemte meg for å ikke å ta noen unødvendige sjanser. 

 

For jeg hadde jo overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Og Siri Rognli Olsen begynte plutselig å 'bable' om noen utvekslingsstudenter, som hu måtte kjøre 

og hente, (eller noe sånt), mens jeg prata med henne, på telefonen da, (var det vel). 

 

Og da lurte jeg på om dette kunne være noen albanske mafia-folk, (som hu egentlig mente), eller 

noe sånt. 

 

Så derfor, så droppa jeg å møte henne, (for videofilm-leie og/eller 'pulevenn-sex', (eller hva man 

skal kalle det)), sommeren 2004, da. 

 

(Selv om jeg hadde møtt henne, både sommeren 2001, sommeren 2002 og sommeren 2003. 

 

Hvis jeg husker det riktig. 

 

Og da møtte jeg vel henne, bare en gang, hver sommer. 

 

Så man kan vel ikke si at jeg var sammen, med Siri Rognli Olsen. 

 



(Siden vi bare møttes en gang i året, da). 

 

Men vi var kanskje pulevenner da, (som det vel kalles, i våre dager). 

 

(Noe sånt). 

 

Siden vi pulte både sommeren 2001 og sommeren 2003, mener jeg. 

 

(Og også i påsken 1990 da, mens jeg bodde på Abildsø). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg syntes ikke at Siri Rognli Olsen var så veldig attraktiv da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg syntes det hadde vært flaut, å være sammen med henne, da. 

 

Siden hu var så kraftig osv., da. 

 

Så å møte henne en gang i året, (for gamle dagers skyld, eller hva man skal kalle det). 

 

Det syntes jeg at var greit, da. 

 

Men jeg lot henne aldri få besøke meg, i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, (husker jeg). 

 

For jeg var litt flau over henne, da. 

 

Siden hu var ganske 'dundrete', da. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde prata med Siri Rognli Olsen, på telefonen, våren 2004, (må det vel ha vært). 

 

Så mener jeg at jeg overhørte det, på ingeniørhøyskolen, (altså HiO IU). 

 

At ei mørkhuda studentdame der, sa til en annen studentdame, vel. 

 

At: 'De har prøvd å ta han gjennom kameraten og ikke klart det. 

 

Og de har prøvd å ta han gjennom dama, og ikke klart det'. 

 

(Noe sånt). 

 



Og jeg lurer på om den snakkinga var om meg, da. 

 

(Eller hvordan det kan ha vært). 

 

Siden jeg jo hadde overhørt, (noen måneder før det her), at jeg var forfulgt av 'mafian' også. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

I det samme semesteret, (nemlig fjerde semester), så husker jeg at det også var en mannlig student 

vel, som snakka om at noen folk hadde blitt tatt, som det stod om i avisa, at hadde smugla heroin. 

 

(Noen albanere, vel). 

 

Og at dette var de folka, som var etter meg, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men dette var bare noe sladder, som jeg overhørte, da. 

 

Så jeg visste ikke helt, om jeg kunne stole på dette. 

 

(For jeg visste ikke hvem disse folka var, (som prata om det her), engang). 

 

Ihvertfall ikke nok, til at jeg kunne basere meg, på dette, som jeg overhørte, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, (også i fjerde semester), så overhørte jeg det, (også i korridorene, på 

ingeniørhøyskolen), at: 'Har du sett de folka som er etter han, eller?'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg lurte på om dette kan ha vært om meg, da. 

 

(Siden jeg jo hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', (noen måneder før det her), 

liksom). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Jeg må også ta med om det, at Rimi-bygget, (som jeg har kalt det), hvor jeg bodde, på St. 

Hanshaugen. 

 

Det bygget, det ligger i Waldemar Thranes gate. 

 

(Nærmere bestemt i Waldemar Thranes gate 5). 

 

Og i Waldemar Thranes gate, så ligger også Ila Apotek, (hvis jeg husker det riktig). 

 

Og vel også Kiwi St. Hanshaugen. 

 

Rimi-bygget, det ligger et steinkast unna selve St. Hanshaugen, da. 

 

Så det er mulig at det bygget ligger liksom på grensen, mellom St. Hanshaugen og Ila, da. 

 

(Siden Ila Apotek ligger like ved, mener jeg). 

 

Men Magne Winnem pleide å kalle det St. Hanshaugen, (mener jeg å huske). 

 

Og Waldemar Thranes gate, er vel en ganske kjent gate. 

 

(Og Rimi-bygget ligger like ved krysset Waldemar Thranes gate/Ullevålsveien, da). 

 

Så folk skjønner vel forhåpentligvis hvor jeg mener. 

 

(Får jeg håpe på, ihvertfall). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at hu Tornerosa, (fra #sol.20ognoe, på ef-net, på irc), som jeg hadde møtt en 

gang, på 'blind date', på utestedet Snorre, i Oslo sentrum. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel, vel). 

 

Hu flytta etterhvert til Oslo. 

 

(Fra Ålesund, hvor egentlig var fra, vel). 

 

Og i tiden etter at jeg skada trynet og overhørte det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så kontakta hu Tornerosa meg, et par ganger, på irc, (på #sol.20ognoe, var det vel), da. 

 

Og den første gangen, som hu kontakta meg der. 

 

Så fortalte hu det, at hu nå bodde i en leilighet, i Oslo, sammen med to andre damer. 

 

Og hu ønsket å bytte med meg, sånn at jeg bodde sammen med disse damene og hu kunne bo 



aleine, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Dette var muligens tidligere. 

 

(Altså før jeg overhørte det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', osv.). 

 

Og dette var vel antagelig bare noe fleip, fra hu Tornerosa, (som var ei brunette, i 20-årene da), vil 

jeg vel tippe på. 

 

Men våren 2004, (var det vel). 

 

Så kontakta hu Tornerosa meg igjen, på kanalen sol.20ognoe, (som var en kanal, som jeg hadde 

chatta på, siden jeg var i midten i 20-årene, så jeg kjente mange av de andre folka, som pleide å 

chatte, på den kanalen da. Så derfor pleide jeg noen ganger å chatte der, selv om jeg hadde runda 30 

år), da. 

 

Og denne gangen, så ville hu Tornerosa besøke meg, (på St. Hanshaugen), husker jeg. 

 

Men da, så var jeg så flau, siden jeg hadde fått skada trynet mitt, osv. 

 

(Og jeg hadde jo også overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'). 

 

Så jeg begynte bare å tulle da, (må jeg vel innrømme). 

 

Og jeg liksom unngikk det temaet, (at hu Tornerosa ønsket å besøke meg , og kanskje ville bli 

pulevennen min, (eller noe sånt), hu også), da. 

 

Siden jeg jo hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', da. 

 

Og siden jeg jo hadde problemer med at jeg hadde fått skada trynet, (noen måneder før det her), og 

så skikkelig stram og rar ut, i maska, da. 

 

(Må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 229: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen II 

 

Det var også sånn, våren 2004. 

 

At etter at Frode Eika Sandnes, (på HiO IU), hadde hatt et 'rart' møte med meg, (da han også hadde 

med seg en kamerat, fra Sunderland), hvor han sa det, at det var umulig for meg, å få tak i en 

ekstrajobb, i Sunderland. 

 

Så var det sånn, at jeg hadde skrevet litt, på et fotball-forum, (for Everton FC.), som het 'Blue 

Kipper'. 

 

Så jeg spurte de britene, som hang, på det debattforumet. 

 

Om de mente at det som Frode Eika Sandnes hadde sagt, (om at det ikke var mulig, å få seg 

ekstrajobb, i Sunderland), var riktig, da. 

 

Og de britene, de mente det, at det var kort vei, til både Gateshead og Newcastle, fra Sunderland, 

da. 

 

Og en eller to av de av disse Everton-supporterne, de ba meg bare om å kontakte de, etter at jeg 

hadde flyttet, til Sunderland. 

 

Og så ville de hjelpe meg, med å skaffe meg en kontorjobb, (med egen PC osv.), i Newcastle, (var 

det vel), sa de. 

 

Og dette var vel før, at jeg hadde det møtet, med hu dama, som pleide å dra til Latin-Amerika, i 

forbindelse med HiO-jobben sin. 

 

(På HiO's internasjonalt kontor der, på Bislett). 

 

Og hu dama, hu sa jo det, at jeg ikke kom til å trenge en ekstrajobb, i Sunderland. 

 

Siden det var så lave levekostnader der, da. 

 

Så man kunne fint klare seg, på vanlig norsk stiped og studielån der, da. 

 

(For studielån og stipend var vel på 8.000, (eller noe sånt), i måneden, på den her tida, vel. 

 

I tillegg til lån som skulle dekke skolepengene, (for universitetsstudier, i utlandet), da). 

 

Og jeg hadde ikke så mye gjeld, heller. 

 

(Det var kanskje snakk om innbetalinger på et par tusen tilsammen, i måneden. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg tenkte at dette var mulig å klare å betale, på vanlig studiefinansiering, da. 

 

Så jeg roet meg litt ned, etter å ha hatt det møtet, med hu dama, fra internasjonalt kontor, (ved HiO), 

på Bislett der, da. 



 

Så etter dette møtet, så bekymret jeg meg ikke så mye, over om jeg kom til å klare å få tak i en 

ekstrajobb, i Sunderland. 

 

Så det ble ikke til at jeg spurte noen av de, fra Blue Kipper-forumet, noe mer, om mulighetene til å 

få seg jobb, i Nord-Øst England, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 230: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen III 

 

Det var også sånn. 

 

At etter at jeg slutta, å jobbe deltid, (som låseansvarlig), på Rimi Bjørndal, (i desember 2003). 

 

Så fikk jeg litt mindre penger, å rutte med, da. 

 

Så jeg bestemte meg for å selge først Ipod-en og så laptop-en, på QXL, da. 

 

Og Ipod-en, den fikk jeg solgt, til en kar på Sørlandet, (var det vel). 

 

For litt mindre enn det jeg ga for den, da. 

 

Og jeg spurte han karen, (som kjøpte Ipod-en), om han ville at jeg skulle la musikksamlingen min, 

bli værende, på Ipod-en. 

 

Og det ville han, da. 

 

Så han fikk med noen mp3-filer, på kjøpet da, (for å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var sånn, (husker jeg). 

 

At jeg hadde klart å få noen riper, på displayet, på Ipod-en. 

 

(Siden jeg hadde hatt Ipod-en og nøklene mine. 

 

I den samme lomma, vel. 

 

En gang jeg gikk fra Vevelstad togstasjon, til jobb på Rimi Langhus, (tror jeg at det var). 

 

Høsten 2003, en gang, (må det vel ha vært). 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg hadde noe slags polish, for mobil-skjermer liggende. 

 

(Som jeg vel tilfeldigvis hadde kjøpt, på Claes Ohlson, (eller noe sånt), noen år før det her, vel). 

 

Og når jeg brukte den polishen, så ble skjermen på Ipod-en grei, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg skulle selge laptop-en min, (som jeg hadde kjøpt høsten 2003), våren 2004. 

 

(Også på QXL). 

 

Så gikk ikke det salget like knirkefritt da, (for å si det sånn). 

 

For noen vietnamesere, (var det vel muligens), fra Haugenstua, de sendte meg noen e-poster da, 

(var det vel). 

 

Og jeg husker at det var sånn, at jeg trengte penger da, (på grunn av at eksamenstria, (eller noe 

sånt), var det vel muligens). 

 

Så da disse vietnameserne, foreslo det, at jeg skulle selge laptop-en, (og den trådlåse routeren, som 

jeg solgte sammen med laptop-en), utenom QXL. 

 

Så syntes jeg at jeg måtte slå til på det, da. 

 

Siden jeg trengte pengene da, (for å si det sånn). 

 

Så jeg ble tilbudt en ok pris, for laptop-en, da. 

 

Og slo til på det. 

 

Og så dukka det opp en ung asiat, og onkelen hans vel, på døra mi, (i Rimi-bygget), da. 

 

Han unge asiaten, han lurte på om det trådløse nettverket, kunne taes inn, hjemme hos han, noen 



hundre meter unna, der onkelen bodde da, (var det vel). 

 

Men det turte jeg ikke å love da, (husker jeg). 

 

Men disse asiatene, de kjøpte likevel laptop-en, wifi-kortet, (til laptop-en), og den trådløse routeren 

da, (husker jeg). 

 

(For cirka 6.000, (eller noe sånt), var det vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men disse vietnameserne. 

 

De ville det, at jeg skulle dukke opp hos dem, på Haugenstua, da. 

 

For å hjelpe dem, med et eller annet problem, angående nettverket eller laptop-en, da. 

 

Dette avtalte vi, da de var hos meg, for å kjøpe laptop-en, (husker jeg). 

 

Så jeg måtte jo ta toget, ut til Haugenstua stasjon, (husker jeg). 

 

Og etter at jeg hadde gått av toget, så spurte jeg et ungt par der, (en ganske kraftig tenåringsgutt og 

dama hans vel). 

 

Om hvor på Haugenstua, som denne adressen var, (til disse asiatene), da. 

 

(For jeg viste dem vel en lapp, som den adressen stod på, da. 

 

Noe sånt). 

 

Men da klarte ikke disse norske ungdommene, å svare meg, på hvor denne adressen var da, (husker 

jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker ikke helt hva det var, som disse asiatene ville, at jeg skulle hjelpe dem med. 

 

Men jeg fant fram til der de bodde, til slutt, da. 

 

(De banka vel på vinduet sitt, (eller noe sånt), tror jeg). 

 

Jeg husker at TV-en stod på, i en ganske stor stue, i den ganske store leiligheten, som de bodde i. 



 

(Og det var vel to voksne asiater, og han unge asiatiske gutten, i den leiligheten, da jeg var der, tror 

jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg skulle hjem igjen, til St. Hanshaugen, (etter å ha vært på besøk hos disse asiatene), da. 

 

Så tenkte jeg det, at jeg liksom måtte gå, en rar vei hjem, da. 

 

(Siden jeg jo hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', da). 

 

Og jeg var jo ganske kjent, på Haugenstua. 

 

(Ihvertfall på den delen av Haugenstua, som lå i retning, av Furuset). 

 

For den gangen, som jeg først fant leiligheten til halvbroren min Axel og dem, (på Furuset), høsten 

1989. 

 

(Som jeg jo har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så hadde jeg jo gått av toget, på Haugenstua, da. 

 

For det er bare en gåtur, på cirka ti minutter kanskje, (langs en sti, som går i en oppoverbakke, for 

det meste, vel). 

 

Fra Haugenstua til Furuset, da. 

 

Så jeg tok ikke toget, tilbake igjen, fra Haugenstua togstasjon. 

 

Men jeg gikk heller og besøkte mine gamle 'hjemtrakter' liksom, (på Furuset), da. 

 

Så jeg tok t-banen, fra Furuset t-banestasjon, og ned til sentrum, da. 

 

Da jeg skulle hjem, (fra Haugenstua). 

 

Og på Furuset t-banestasjon. 

 

Så følte jeg meg litt overvåka, (husker jeg). 

 

(Da jeg skulle gå ned, til plattformen der). 

 

For det stod en pakistansk tenåringsgutt, og hang, inne på t-banestasjonen der, da. 

 

(Ikke så langt unna den trappa, som går ned, til der t-banen går fra, da). 

 



Og han pakistanske tenåringsgutten, han liksom bare stod der, og observerte, hvem som skulle ta t-

banen, da. 

 

(Virka det som, for meg, ihvertfall. 

 

Hvis jeg skal være ærlig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter denne 'rare' QXL-handelen. 

 

Så måtte jeg finne på en historie, å fortelle, til QXL, (husker jeg). 

 

Jeg måtte si til QXL, at jeg hadde fått noe virus, på harddisken, til laptop-en. 

 

Og at jeg ikke klarte å få bort dette viruset, da 

 

Og at jeg derfor ikke kunne selge laptop-en min likevel, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg ønsket ikke å selge laptop-en min, før den var i bra stand igjen da, (sa jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og da fjernet QXL laptop-en min, fra nettauksjonen sin, da. 

 

(Uten å kreve noen penger, vel). 

 

Og dette informerte jeg han vietnamesiske gutten om, da. 

 

At jeg liksom måtte bruke den dekkhistorien, (for å få dette riktig liksom, med QXL), da. 

 

For ellers, så ville vel QXL ha begynt å lure, på hva som egentlig hadde skjedd, med den laptop-

auksjonen min, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 



Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 231: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen IV 

 

Det var også sånn, husker jeg. 

 

At min studiekamerat, (ved HiO IU), Dag Anders Rougseth, (som fortalte meg det, at han likte best 

å bli kalt 'Dagga'). 

 

Han ville gjerne kjøpe en av mine gamle Nokia-mobiler, (husker jeg). 

 

(Muligens til sin samboer-dame Guro, var det vel). 

 

Da jeg kjøpte meg en bedre mobil, da. 

 

For det var vibrerings-varsling, på min gamle mobil da, (sa Dagga). 

 

Og det syntes Dagga at var så kult da, (sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

(Hvis han ikke tulla, da). 

 

For hva var så kult med vibrerings-varsling, liksom? 

 

Det var det vel for eksempel, (blant annet), på den Motorola-personsøkeren, (Motorola Bravo, het 

den vel), som jeg kjøpte meg, høsten 1994, (altså nesten ti år tidligere). 

 

(Ikke så lenge etter at jeg hadde begynt å jobbe heltid, som leder, på Rimi Lambetseter, var det vel. 

 

At jeg kjøpte den personsøkeren). 

 

Så det var vel kanskje litt rart. 

 

At Dagga kjøpte ihvertfall en av mine gamle Nokia-mobiler. 

 

Når jeg kjøpte meg ny mobil, da. 

 

(På den tida, som jeg studerte, ved ingeniørhøyskolen, (eller HiO IU), da. 

 

Noe jeg jo gjorde fra høsten 2002 til våren 2004). 

 

For de Nokia-mobilene, som jeg kjøpte meg, etter at min Nokia 3210, hadde blitt moden, for 

utskifting, (var det vel). 

 

(Batteriet ble vel kanskje litt dårlig, på den Nokia 3210-mobilen, etterhvert. 

 

Noe sånt). 



 

Det var bare sånne ganske billige Nokia-mobiler da, (mener jeg å huske). 

 

For jeg syntes vel at jeg klarte meg, med en vanlig mobil, liksom. 

 

Jeg trengte ikke å ha en ny mobil til 2000 kroner hvert år, liksom. 

 

(Noe jo min Nokia 3210, hadde kostet, i sin tid. 

 

Dette var en mobil, som jeg kjøpte, på slutten av 1999, (var det vel). 

 

(Etter at jeg hadde sett at min distriktsjef, i Rimi, Jan Graarud, hadde hatt en sånn mobil, noen 

måneder tidligere, på et møte, på Rimi sitt hovedkontor. 

 

For Jan Graarud rakte meg mobilen hans, midt i det nevnte møtet. 

 

For mine to assistenter, på Rimi Lambertseter, (på den her tiden). 

 

Nemlig Jan Henrik, (også kjent som Jan-ern), og Wenche Berntsen. 

 

De hadde liksom røket i tottene på hverandre, da. 

 

Så en av de hadde ringt Rimi, for å få prate med meg, mens jeg var på møte, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da hadde jeg fått over 100.000 kroner, fra noe slags livsforsikring, som søstera mi Pia, sa at 

mora mi, hadde hatt. 

 

Så da liksom skeiet jeg ut litt, og kjøpte meg en stilig mobil, da. 

 

Siden min forrige mobil, (en Bosch vel, som jeg hadde kjøpt meg, etter at jeg ble butikksjef, høsten 

1998, altså et drøyt år tidligere, og som muligens begynte å få dårlig batteri, eller noe sånt, på 

slutten av 1999), ikke hadde vært så kul, (men heller litt klumpete), vel). 

 

Det var vel sånn, at jeg kjøpte meg en Nokia 3330, etter at jeg hadde hatt den Nokia 3210-mobilen. 

 

(Noe sånt). 

 

Og etter det igjen, så kjøpte jeg meg en Nokia 3410, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og Dagga kjøpte enten Nokia 3330-mobilen. 

 

Eller Nokia 3410-mobilen. 

 

Da jeg bytta ut disse, da. 

 

I forbindelse med at jeg byttet fra Telenor til Netcom, var vel et av kjøpene, ihvertfall. 

 

Noe jeg muligens ønsket å gjøre, etter den Arvika-turen, sommeren år 2000. 



 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Siden Telenor-abonnementet, ikke virka, i Sverige da, (husker jeg). 

 

Noe jeg syntes at var dårlig. 

 

Og dette var ikke kontantkort-abonnement. 

 

Men det var sånn at jeg fikk en faktura, en gang i måneden da, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og etter det igjen. 

 

Så var det sånn, at han Jan-ern, (fra Rimi Nylænde), som var dørvakt, på utestedet Onkel Donald, (i 

Oslo sentrum). 

 

Han hadde klaget, (bak ryggen min liksom), på at min Nokia 3330, (som jeg hadde kjøpt i en 

elbutikk, ut mot Furuset vel, som het Saba, etter å ha sett en annonse, fra dem, i Aftenposten, må det 

vel ha vært), var så 'døv'. 

 

En gang jeg stod utafor utestedet Onkel Donald, (og prata med Jan-ern), en lørdagskveld, (som jeg 

egentlig var ute på byen, sammen med halvbroren min Axel), vel. 

 

Så derfor, så bytta jeg vel ut den Nokia 3330-mobilen ganske raskt, til en Nokia 3410, (som blant 

annet hadde polyfoniske ringetoner, (mener jeg å huske), og vel også en litt kulere design), da. 

 

Men da jeg så de nye Sony Ericsson-mobilene, (med kamera), osv. 

 

(På slutten av 2003, var det vel. 

 

For jeg så at en medstudent, (på HiO IU), hadde en sånn telefon. 

 

Som han liksom satt og brifa med, da. 

 

For han hadde den mobilen liggende, på bordet foran seg, der han satt, i det store auditoret, på 

ingeniørhøyskolen, da. 

 

På raden foran der jeg satt da, (under en eller annen forelesning, i tredje semester, ved HiO IU)). 

 

Så syntes jeg at alle de Nokia-mobilene, som jeg hadde hatt, (de siste årene), så rimelig døve ut, (i 

forhold), da. 

 

(Selv om jeg må innrømme det, at den Nokia 3210-mobilen, som jeg kjøpte meg, på slutten av 

1999, (var det vel), også så rimelig kul ut, i sin tid, da). 

 

Så da, (på slutten av år 2003), kjøpte jeg meg en sånn kamera-mobil, (fra Sony Ericsson), til rundt 

1000 kroner da, (husker jeg). 

 

Og så kjøpte vel Dagga min gamle Nokia 3410 da, (mener jeg å huske). 

 



(Noe sånt). 

 

Og det er også mulig, at det var sånn, at Dagga kjøpte min Nokia 3330, (eller noe sånt), i sin tid. 

 

(Da jeg kjøpte meg den Nokia 3410-mobilen, da). 

 

Men det husker jeg ikke helt nøyaktig nå, hvordan dette var igjen, (må jeg innrømme). 

 

(Så det er også mulig at den Nokia 3330-mobilen, ligger sammen med resten av tingene mine, hos 

City Self-Storage. 

 

Hvem vet. 

 

Hm). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 232: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen V 

 

Det var også sånn, husker jeg. 

 

At min studiekamerat, (ved HiO IU), Dag Anders Rougseth, (som fortalte meg det, at han likte best 

å bli kalt 'Dagga'). 

 

Han sa også det, en gang. 

 

(På begynnelsen av tredje semester, var det vel muligens). 

 

At han likte en ny TV-serie, som het 'Shield', (husker jeg). 

 

Men hvorfor han fortalte meg det, (utenom sammenhengen liksom). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

For jeg hadde liksom ikke noe problem, med å finne nok TV-serier og filmer, å se på. 

 



Jeg hadde vel ikke så mye fritidsproblemer akkurat, (på den her tida), vil jeg si. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Dagga sa også det en gang, (husker jeg). 

 

At det hadde dukket opp en ny TV-kanal, som var gratis, vel. 

 

Og der viste de mange klassiske filmer, i sort-hvitt da, (sa Dagga). 

 

Og Dagga anbefalte meg å se på denne TV-kanalen da, (som jeg har glemt hva heter nå), av en eller 

annen grunn. 

 

For da jeg spurte han Dagga, om hva han syntes, at var så kult, med svart-hvitt-filmer. 

 

Så kom vel ikke han Dag Anders Rougseth med noe særlig klart svar, (mener jeg å huske). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at den dagen, som jeg flytta alle tingene mine, til City Self-Storage. 

 

Så ringte bestemor Ingeborg meg, midt i flyttinga, (husker jeg). 

 

Sånn at jeg stod i gangen, i tredje etasje, i Rimi-bygget, og prata med bestemor Ingeborg, på 

mobilen, da. 

 

Mens jeg hadde heisen der, full av banan-kasser, med bøker osv., da. 

 

(Som jeg skulle kjøre, bort til City Self-Storage, på Majorstua, da). 

 

Og akkurat mens jeg stod der, (utafor døra, til leiligheten min), og prata, med bestemor Ingeborg, 

(på mobilen). 

 

(For bestemor Ingeborg skulle vel si 'hadet', (eller noe sånt), vel 

 

Siden jeg jo skulle flytte, til England). 

 

Så dukka det opp ei dame, som bodde i enten fjerde eller femte etasje, (i Rimi-bygget der), vel. 

 

(Ei ung dame i begynnelsen av 20-årene, vel). 

 

Som gikk alle trappene, ned mot første etasje, da. 

 

Og jeg måtte jo bare nikke, (eller noe sånt), og liksom gjøre tegn med hodet, mot mobilen min, da. 



 

For å prøve å forklare det, at det var mormora mi, som ringte, da. 

 

Og at jeg derfor liksom måtte 'bable' en del, i telefonen, da. 

 

Istedet for å få alle tingene mine, ut av heisen, med en gang, da. 

 

Så det ble litt flaut, med den flyttinga mi da, (må man vel si). 

 

Så det er kanskje et tips til folk, å skru av ringelyden, på mobilen, mens man driver og flytter. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Grunnen til at bestemor Ingeborg ringte meg, på et uheldig tidspunkt. 

 

Det kan ha vært på grunn av det, at jeg hadde tulla litt, i Drøbak, da min mors slektninger, spurte 

meg, om når jeg skulle flytte, (til England), på den cafeen vi satt på der, da. 

 

(Etter at vi hadde vært ved graven til min mor. 

 

For å liksom minnes henne, siden det var fem år siden, at hu døde, da). 

 

For jeg tulla vel litt, og sa det, at jeg skulle flytte til England, på torsdagen, (var det vel kanskje). 

 

Men så hadde jeg bestilt billetter, med et fly som gikk dagen før, da. 

 

For jeg hadde jo overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så jeg stolte ikke engang på mine egne slektninger, (på den her tida), må jeg innrømme. 

 

Så jeg tulla litt med dem, når de liksom begynte å forhøre meg litt da, om den her flyttinga, da. 

 

(Mens vi satt på den cafeen, i Drøbak der). 

 

Og jeg sa at jeg skulle flytte til Newcastle, (og ikke til Sunderland), da. 

 

Og sa også at jeg skulle flytte på torsdagen, (var det vel), og ikke på dagen før, (som var riktig), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var også sånn. 

 

At mens jeg stod utafor Rimi-bygget, og lasset disse banan-kassene mine, (med bøker osv.), inn i 

den varebilen, som jeg hadde leiet, fra Bislett Bilutleie. 

 

(For å kjøre disse tingene, bort til City Self-Storage, på Majorstua, da). 

 

Så stod det to St. Hanshaugen-karer, i 20-åra vel, og kommenterte om meg, (mener jeg å huske). 

 

(De var vel kanskje på vei til Rimi, eller noe sånt, da). 

 

Og han ene sa noe sånt, (til han andre), som at: 'Det er jo han som er mesterhjernen, de får jo aldri 

tak i han nå'. 

 

(Noe sånt. 

 

Hvis jeg hørte det riktig. 

 

Og uten at jeg skjønte helt hva det her skulle bety, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, på den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til dette. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 233: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen VI 

 

Det var også sånn, at en del uker, før jeg skulle flytte til England, for å studere, ved University of 

Sunderland. 

 

Så dro jeg innom Sentrum politistasjon. 

 

(Den ganske nye, som holder til like ovenfor gamle Sentrum kino der, blir det vel. 

 

Ikke så langt unna Youngstorget). 

 

Og jeg fikk meg et nytt pass, (igjen), da. 

 

Og jeg hadde jo fått meg et nytt pass, sommeren før også. 



 

(Nemlig sommeren 2003). 

 

Og det var fordi at passet mitt hadde blitt borte. 

 

(Mens det hadde ligget, i leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Og sommeren 2004, så hadde altså passet mitt blitt borte igjen da, (husker jeg). 

 

(På en eller annen merkverdig måte. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Og jeg hadde jo ikke likt de 'biffete' og 'cowboy-aktige' politifolka, som hadde laget nytt pass for 

meg, på Grønland politistasjon, sommeren 2003. 

 

Så sommeren 2004, så dro jeg til Sentrum politistasjon, for å få meg nytt pass, da. 

 

Og jeg husker at jeg tok passbilde, i en fotoautomat, som stod i rolig del, av politistasjonen der. 

 

Og at ei ganske stille dame, (var det vel), tok imot min bestilling på nytt pass, da. 

 

Og passene, de hadde blitt en del dyrere, fra 2003 til 2004. 

 

Men det hadde det stått en del om i nettavisene, hva kom av. 

 

Og det var fordi at det siden sommeren 2003 hadde kommet en ny type pass, med en slags 

microchips i, (eller noe sånt). 

 

Og denne typen pass, hadde også et slags innebygget visum, til USA, husker jeg, at det stod skrevet 

om, i nettavisene, på den her tiden. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så hva som kan ha vært grunnen, til at passene mine ble borte, 'hele tiden', mens jeg bodde, på St. 

Hanshaugen. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Hm. 

 

Men jeg fikk meg ihvertfall et nytt pass, (som kosta cirka tusen kroner vel), i posten, (var det vel), i 

ganske god tid, før jeg flytta, til Sunderland, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 234: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen VII 

 

Når jeg ikke jobba, sommeren 2004. 

 

Så satt jeg for det meste hjemme og fulgte med på fotball-EM, (som ble arrangert i 2004 da), husker 

jeg. 

 

(For jeg hadde jo fått skada trynet og overhørt at jeg var forfulgt av 'mafian'). 

 

Og jeg husker at jeg også begynte å gamble litt, på fotball-resultater. 

 

(Siden jeg kjeda meg litt, den her sommeren, da. 

 

Siden jeg bare satt hjemme, liksom). 

 

For jeg var ganske aktiv på VGD, (under nicket 'cons'). 

 

(Som jeg vel har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Og da var jeg mest på fotball-forumet. 

 

Og noen tipset om at man burde vedde en hundrelapp på at Milan Baros kom til å bli toppscorer, i 

fotball-EM. 

 

(Husker jeg). 

 

Nå var jo han en Liverpool-spiller, og jeg holdt jo med Everton. 

 

Men jeg tenkte hvorfor ikke, det var gode odds, og jeg syntes ikke at en hundrelapp var så mye 

penger, liksom. 

 

(Siden jeg jo jobba heltid, som en slags 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus, denne sommeren, 

da). 

 



Og Milan Baros ble jo toppscorer, i fotball-EM, i 2004. 

 

Så jeg vant over 6.000 kroner da, (var det vel). 

 

Men jeg strevde fælt, for å få utbetalt de pengene, fra Ladbrokes i England, (husker jeg). 

 

Jeg tok en nærmest endeløs rekke av telefoner, (husker jeg). 

 

Fra mobilen min. 

 

For å få ordnet med den overføringen, da. 

 

Og Ladbrokes klarte 'aldri' å få det riktig, da. 

 

Før de etter mange oppringinger klarte å overføre disse pengene, til min norske konto, hos 

Ladbrokes. 

 

Og derfra klarte jeg å overføre disse pengene selv, til min bankkonto, (hos DNB da, var det vel). 

 

Men all denne ringinga, til England. 

 

Fra mobilen min. 

 

Den kosta meg nok muligens nærmere tusen kroner, (vil jeg tippe på). 

 

(Noe sånt). 

 

Ihvertfall en del hundrelapper, vel. 

 

Og jeg måtte prate mye med folk som ikke var engelske, (men fra den tredje verden, hørtes det ut 

som), da. 

 

Og da ble det litt problematisk, (å få ordnet dette over telefon), siden jeg heller ikke hadde engelsk 

som morsmål, da. 

 

Så det var som et strev, å få overført de pengene, som jeg vant, på det nevnte veddemålet da, 

(husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 



 

 

Kapittel 235: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen VIII 

 

Det var også sånn. 

 

At da jeg veddet en del, på nettet, under fotball-EM, i 2004. 

 

Så benyttet jeg meg av tilbud, for nye medlemmer, da. 

 

Og ble medlem på 5-6-7 nettsteder, hvor man kunne gamble, da. 

 

(Noe jeg jo var vant med, fra språkreise-ferier, til England, på 80-tallet. 

 

At de hadde bookmakere, på hvert gatehjørne nesten, (for å si det sånn). 

 

Jeg spilte jo for eksempel en gang noen pund, på at Stefan Edberg, ville vinne Wimbledon. 

 

Det første året han vant, (var det vel). 

 

Nemlig sommeren 1988 da, (så jeg nå, på Wikipedia). 

 

Da jeg var på språkreise, (sammen med min tremenning Øystein Andersen), i Brighton. 

 

Men jeg hang ikke sammen med min tremenning, (som jeg ikke kjente så godt ennå da, forresten), 

hele tida. 

 

Så den veddinga mi, på Wimbledon. 

 

Det var noe jeg gjorde, en gang, som jeg liksom hadde litt fritid, fra min tremenning Øystein 

Andersen, da. 

 

For han fikk noen unge språkreise-kamerater, i Brighton, som han hang en del sammen med da, 

(husker jeg). 

 

Og da ville jeg gå rundt aleine litt, i Brighton sentrum osv., da. 

 

Som jeg vel muligens har skrevet om, i Min Bok). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at det var en online bookmaker, som hadde et sånt tilbud, om at hvis man ble medlem, så 

kunne man spille for det dobbelte, av det beløpet, som man deponerte, da. 

 

Og da deponerte jeg tusen kroner, (mener jeg å huske). 

 



Og jeg fikk to tusen kroner, å spille for, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da spilte jeg blant annet på at en kjent spiller, fra Latvia, ville score, (i en bestemt kamp), husker 

jeg. 

 

(Og satset tusen kroner på det, da). 

 

Men denne spilleren, (jeg tror det må ha vært Verpakovskis), han scorte ikke i akkurat den kampen, 

(som jeg hadde veddet på), da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg vant på alle veddemålene mine, liksom. 

 

Men jeg gikk vel to-tre-fire tusen, i pluss, på denne veddinga mi, på fotball-EM, i 2004. 

 

(Mest på grunn av at jeg vant drøye 6.000 kroner, på det veddemålet, om at Milan Baros, ville bli 

toppscorer, i dette fotball-EM, da). 

 

Så jeg gikk noen få tusen i pluss, da. 

 

Og jeg så også en annonse, (på nettet vel), om et nytt kredittkort. 

 

Og da slo jeg sammen studielånet mitt og Rimi-lønnen. 

 

Og skrev at jeg hadde cirka 200.000, i årslønn, da. 

 

Og da fikk jeg også et kredittkort, på rundt 10.000 kroner, vel. 

 

Like før jeg flyttet, til Sunderland, da. 

 

Og jeg jobba jo heltid, (og muligens også en del overtid), hele sommeren 2004, da. 

 

Så det var ikke sånn at jeg var blakk, på den tida jeg flyttet, til Sunderland, (for å si det sånn). 

 

Jeg hadde vel ihvertfall med meg cirka 20.000 (eller noe i den duren), på lønnskontoen og på det 

nevnte kredittkortet tilsammen, da jeg dro til Sunderland, (høsten 2004). 

 

(Og dette var etter at jeg hadde betalt en del tusen, (på forskudd), for den lagerboden min, hos City 

Self-Storage. 

 

Og etter at jeg hadde betalt for leiebil for flyttinga. 

 

Og flybilletter, osv.). 

 

Så jeg følte meg nesten rik, (husker jeg), på den tida, som jeg skulle flytte, til Sunderland, da. 

 

For jeg kom jo til å få studielån, i tillegg. 

 

Og jeg hadde jo hørt det, (fra hu dama på internasjonalt kontor, ved HiO), at levekostnadene, i 

Sunderland, var rimelig lave, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker også at det var sånn, denne sommeren. 

 

(Altså sommeren 2004, da). 

 

At jeg noen ganger brukte wap-funksjonen, på mobilen min, (husker jeg). 

 

Mens jeg stod på Vevelstad togstasjon, (må det vel ha vært), og ventet på toget tilbake til Oslo, på 

lørdagskveldene osv. da. 

 

(Etter å ha jobbet ferdig min vakt, den dagen. 

 

Som 'sommer-butikksjef', på Rimi Langhus, da). 

 

For å se om veddemålene mine, på fotball-EM, (som jeg hadde plassert kvelden før, for eksempel, 

da). 

 

Hadde gått inn, (eller ikke), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 236: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen IX 

 

Det var også sånn, en gang, sommeren 2004. 

 

At assisterende butikksjef, (var han vel), Espen Sigmund Nornes og jeg, en gang gikk sammen, fra 

Rimi Langhus og i retning av Vevelstad togstasjon, (hvor jeg skulle ta toget mitt tilbake til Oslo), 

da. 

 

(Jeg vet ikke hvorfor vi slutta på jobben, på rundt den samme tida, denne dagen. 

 



For vanligvis den her sommeren, så hadde jo Espen Sigmund tidlig-ledervaktene. 

 

Og jeg hadde sein-ledervaktene. 

 

Men det er mulig at jeg hadde jobba med å lage vaktlister, (noe som var ganske komplisert, på Rimi 

Langhus, for alle de ansatte der, ønsket å ha en litt innviklet turnus da, husket jeg, fra den tida jeg 

begynte som 'vanlig' butikksjef der, drøye tre år tidligere). 

 

Og jeg hadde kanskje fått Simen, (eller en annen låseansvarlig), til å ta min vakt, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Ihvertfall, så var det sånn, at assistent Espen Sigmund Nornes sa til meg det. 

 

(Husker jeg). 

 

At det hendte noen ganger, at det kom utlendinger, til Langhus. 

 

Med toget fra Oslo. 

 

Og da fikk jeg litt sjokk, (husker jeg). 

 

(Siden at Espen Simund Nornes gjorde et poeng av dette, da). 

 

For jeg hadde jo overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Og jeg lurte jo på om dette kunne være den albanske mafiaen, (eller noe sånt), da. 

 

(Og dette var jo en av grunnene, til at jeg hadde slutta, i den andre Rimi-jobben min, på Rimi 

Bjørndal, cirka et halvår tidligere, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

At en del uker, før jeg skulle flytte, til Sunderland. 

 

Så la jeg merke til at noen folk, på irc-kanalen #Oslo, på ef-net. 

 

(En kanal som jeg pleide å hange på. 

 

I tilfelle jeg ble lei av de andre kanalene, som jeg 'hang' på. 

 

Som #blablabla og #quiz-show). 

 

De begynte å chatte, med en norsk kar, i 20-årene, (var han vel antagelig). 

 

Som studerte, ved University of Sunderland. 



 

(Som jo nettopp var det universitetet, som jeg selv hadde planlagt, å studere ved). 

 

Og jeg husker at han utenlandsstudenten. 

 

Han skrev det, (på #Oslo), at han hadde sin egen leilighet, i Sunderland. 

 

For han ønsket ikke å bo sammen med masse kinesere, (mener jeg å huske, at han sa). 

 

(Noe sånt). 

 

Så jeg fikk inntrykk av det, at det var ganske vanlig, at studentene ved University of Sunderland, 

hadde egne leiligheter, da. 

 

(Sånn som jeg selv jo var vant til å ha, i Oslo. 

 

For jeg hadde jo hatt min egen Rimi-leilighet, i drøye åtte år, på den her tiden. 

 

Siden jeg flyttet fra Ungbo, i 1996). 

 

Så jeg syntes at det virka greit, å studere i Sunderland, da. 

 

Men jeg sendte ikke noe til universitetet, om dette, (at jeg ville ha egen leilighet), før jeg flytta, til 

Sunderland. 

 

For jeg hadde jo overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så jeg ville liksom lage minst mulig blest, rundt den her flyttinga mi, da. 

 

Så derfor, så sendte jeg færrest mulig brev, til University of Sunderland, før jeg dro over, til 

England, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 237: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen X 

 



Det var også sånn, mens jeg studerte ved ingeniørhøyskolen, (også kjent som HiO IU), husker jeg. 

 

At jeg ikke brukte ransel, når jeg skulle på forelesningene. 

 

For å for eksempel bruke den grå ranselen min. 

 

(Som jeg hadde fått av faren min, da jeg kom inn på samarbeidsavtalen, mellom Buskerud og 

Vestfold, skoleåret 1988/89. 

 

Det året jeg var russ, (på Gjerdes handelsskole), i Drammen). 

 

Det ville blitt litt som at jeg var atten igjen, liksom. 

 

Så det syntes jeg at hadde blitt litt rart, da. 

 

Å gått rund i Oslo, med en sånn skolesekk. 

 

Etter å ikke ha studert, på ti år, da. 

 

(Dette var jo høsten 2002, (at jeg begynte, ved ingeniørhøyskolen). 

 

Og jeg var ferdig med det siste året mitt, på NHI, våren 1992, da). 

 

Og stress-koffert, det syntes jeg at ble litt for '80-talls'. 

 

Men jeg fant en slags mørk bag, i noe slags syntetisk materiale, på Claes Ohlson. 

 

(En slags sportsbag, i svart og grått, var det vel). 

 

Så jeg hadde skolesakene mine, i den bagen, da. 

 

Og gikk så med den bagen, over skulderen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så jeg hadde kanskje et litt sporty image, mens jeg gikk på ingeniørhøyskolen, da. 

 

Men jeg hadde jo medlemskap på Sats, (på deres avdeling på Ila, like ved Kiellands Plass), hele den 

tida som jeg studerte, ved ingeniørhøyskolen. 

 

Så jeg ble kraftigere og kraftigere. 

 

Og jeg fikk bedre og bedre kondis. 

 

Og jeg fikk mindre og mindre flesk, (rundt magan liksom), da. 

 

Iløpet av den tida, som jeg studerte, ved ingeniørhøyskolen. 

 



(Sånn som jeg husker det selv, ihverfall). 

 

Ihvertfall fram til jeg overhørte det, at jeg var forfulgt av 'mafian', (på slutten av tredje semester), i 

desember, i 2003, da. 

 

For etter det, så gikk jeg vel bare på Sats, en eller to ganger. 

 

Før jeg flytta til Sunderland, høsten 2004. 

 

Selv om jeg fortsatt var medlem, på Sats, også i fjerde semester, (hvis jeg husker det riktig, 

ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og grunnen til at jeg skriver om denne bagen, (fra Claes Ohlson). 

 

Det er fordi, at en gang, på ingeniørhøyskolen. 

 

(I første eller andre semester, da. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Så husker jeg at hu 'Vestlandsdama'. 

 

(Som jeg har glemt navnet på. 

 

Men det var hu slanke og blonde dama, i 20-årene. 

 

Som flytta tilbake til Vestlandet, i sommerferien, mellom andre og tredje semester. 

 

Som jeg har skrevet om tidligere). 

 

Hu sa det, (i kantina, eller om det var i en korridor, på ingeniørhøyskolen der, eller noe sånt). 

 

At bagen min var så kul, da. 

 

Det var liksom en sånn 'bowling-bag', jeg hadde, (sa hu Vestlandsdama). 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Og dette var vel mens noen av våre student-kolleger, (blant annet Dag Anders Rougseth og en som 

ligna mer på han Shield-skuespilleren enn meg vel), stod like i nærheten av oss, (og hørte det hu 

Vestlandsdama sa), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da svarte jeg ikke noe, (husker jeg). 

 



For dette var jo bare en bag, som jeg tilfeldigvis hadde sett, en gang, som jeg hadde vært innom, på 

Claes Ohlson, (i Torggata der). 

 

Og som jeg bare hadde kjøpt med meg, mens jeg var innom den butikken, for å se litt, muligens. 

 

(Muligens etter at jeg hadde vært og kikket litt, på Rema-butikken, i samme bygg der). 

 

Kanskje siden jeg kjeda meg litt, for eksempel. 

 

For Claes Ohlson, det var jo en butikk, som solgte mye forskjellig ting. 

 

Som kunne være 'kjekt å ha' liksom, da. 

 

Så det var vel greit, å gå rundt og liksom 'surre' litt, i den butikken, skulle jeg tro. 

 

Og jeg hadde jo også vært på Claes Ohlson, i Gøteborg, sommeren 2002, (må det vel ha vært). 

 

Da jeg kjørte en tur innom Sverige, mens jeg likevel var nede i Østfold der, etter bryllupet til min 

fetter Tommy, (i Fredrikstad), da. 

 

For jeg mener å litt vagt huske det, at jeg kjøpte et lydkort, (eller noe sånt), i en Claes Ohlson-

butikk, i Gøteborg, da. 

 

(Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg fikk skada trynet mitt, i desember, i år 2003. 

 

Så satt jeg for de meste hjemme, i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, (før jeg flytta til 

England), da. 

 

(Unntatt når jeg jobba fredagsledervaktene mine, på Rimi Langhus. 

 

Og unntatt når det var gruppearbeid, (eller prøver), på HiO IU, da). 

 

For jeg var litt flau over det, å ha fått skada trynet mitt, da. 

 

Men den Rimi-leiligheten, som jeg bodde i. 

 

Den var ganske liten, da. 

 

Så jeg fikk liksom ikke strekt noe særlig på beina, når jeg bare satt hjemme der. 

 

Så jeg begynte å gå noen nattlige turer, da. 

 

Rundt på St. Hanshaugen. 

 



Bare for å liksom få strekt litt på beina, (og få litt frisk luft), da. 

 

Så jeg gikk opp til St. Hanshaugen der da, (husker jeg). 

 

Og så gikk jeg liksom litt oppå, (og ved), selve St. Hanshaugen, da. 

 

Og så gikk jeg etterhvert ned, den sidegata til Waldemar Thranes gate, som den jødiske synagogen 

lå i. 

 

(Den som det seinere ble skutt på, av en kriminell pakistaner. 

 

Etter at jeg hadde flytta til England, vel). 

 

Og da tenkte jeg ofte på to norske damer, i begynnelsen av 20-årene vel, (husker jeg). 

 

(Da jeg gikk forbi den synagogen). 

 

For disse to damene, de hadde sagt til meg det, (en gang). 

 

Seint, en natt til søndag. 

 

At de ikke ville bli med meg opp til Rimi-leiligheten min, for å ta en øl, da. 

 

For de bodde like ved synagogen, sa de. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble jeg litt paff, husker jeg. 

 

For hva mente disse to damene med, å gjøre et poeng av det, (at de bodde like ved synagogen), 

liksom. 

 

Mente de at de hadde en jødisk kultur, for eksempel? 

 

Hva vet jeg. 

 

Hm. 

 

Men disse damene, de sa at de skulle besøke meg, på Rimi da, (husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg vet ikke om disse damene fikk med seg det, at selv om jeg bodde, i Rimi-bygget, på St. 

Hanshaugen.. 

 

Så betydde ikke det, at jeg jobbet i den Rimi-butikken, som lå i det samme bygget, som jeg bodde i, 

da. 

 

For jeg var litt full vel, så jeg fikk ikke forklart dette, til disse Oslo-damene, da. 

 

(At jeg jobba som butikksjef, på Rimi Lambertseter, da. 

 



(Må det vel ha vært, på den her tiden). 

 

Selv om jeg bodde, på St. Hanshaugen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, så så jeg også en grevling, (husker jeg), mens jeg gikk i en gate, (på en sånn nattlig 

spasertur), oppe ved St. Hanshaugen der. 

 

Og en annen gang igjen, så overhørte jeg at to blitzere, (må det vel ha vært), dreiv og prata seg 

imellom. 

 

Mens jeg gikk langs en sti eller gangvei, som gikk liksom mellom St. Hanshaugen og Ullevålsveien 

da, (var det vel). 

 

Og han ene blitzeren, han sa det, (husker jeg). 

 

(Til han andre blitzeren, da). 

 

At hvis han så en Mercedes, når han var ute om natta, for å gjøre bil-innbrudd. 

 

Så pleide han bare å rive av Mercedes-stjerna, på de bilene da, (sa han). 

 

Siden at de som kjørte Mercedes, var noen duster, (eller noe lignende), da. 

 

(Sa han blitzeren, da). 

 

Men da bare lot jeg som at jeg ikke hørte noe, (husker jeg). 

 

For hva skulle jeg gjøre, liksom? 

 

Men det var kanskje den samme karen, som hadde gjort så mange innbrudd, i Sierra-en min, i sin 

tid? 

 

Det lurte jeg vel litt på, (tror jeg). 

 

Det var ihvertfall ikke lett å være bileier, på St. Hanshaugen. 

 

Det er sikkert. 

 

Jeg hadde vel tilsammen fem-ti innbrudd, i Sierra-en min. 

 

Den tida jeg hadde den stående utafor Rimi-bygget, (i Waldemar Thranes gate), der. 

 

Og det var fra høsten 1998. 

 

Til høsten 2002, da. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 238: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XI 

 

Noen få dager før jeg flytta til England. 

 

Så var det noen som ringte meg, (på mobilen min), fra et Drammens-telefonnummer, husker jeg. 

 

Og jeg regna med at det var faren min. 

 

Selv om det ikke var ofte, at han ringte meg. 

 

Og jeg kjente ikke igjen nummeret. 

 

Så jeg ringte opplysninga, og fikk opplyst det, at det var Drammen tingrett, som hadde ringt meg. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Og da gjorde jeg ingenting, husker jeg. 

 

For jeg tenkte at det var kanskje faren min, som hadde ringt meg fra tingretten, (eller noe sånt), da. 

 

Og jeg ville ikke at noe skulle stoppe meg, fra å flytte til England, da. 

 

Så jeg ringte ikke tilbake, da jeg fikk denne 'rare' oppringingen, (må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

En av grunnene til at jeg syntes det, at denne oppringingen, var så rar. 

 

Det var det, at det 'aldri' var noen som ringte meg, (på mobilen min), fra Drammen. 

 



Drammen var liksom et sted, som jeg var en gang i året. 

 

(Og knapt nok det). 

 

Jeg prøvde å kutte ut min fars familie, etter problemene, under oppveksten. 

 

Så jeg hadde liksom ikke noe annet hjem, (de drøye åtte årene jeg bodde på St. Hanshaugen), enn 

Rimi-leiligheten min, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at de nordlending-jentene, som bodde i leiligheten ved siden av meg, (i Rimi-

bygget). 

 

(Nemlig de som bodde i leilighet 304, var det vel. 

 

En leilighet som muligens var litt større, enn de andre leilighetene, i tredje etasje, i Rimi-bygget. 

 

Mener jeg at Magne Winnem muligens sa en gang, ihvertfall. 

 

Men jeg har aldri vært inne i den leiligheten. 

 

(Såvidt jeg kan huske, ihvertfall). 

 

Selv om min fetter Ove en gang hoppa over fra min terrasse, og gikk inn i den leiligheten. 

 

Men Ove er ikke så lett å prate med, synes jeg. 

 

Han er litt brå og 'uhøvla' noen ganger, (som sin far), vel. 

 

Så å spørre Ove om leilighet 304, (som negerdama Sophia da bodde i), var større, enn min leilighet. 

 

Det vet jeg ikke om hadde hatt noen hensikt. 

 

Jeg hadde nok bare fått et slags degenerert 'Follo-svar' tilbake, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Disse nordlending-damene. 

 

(Eller om det bare var hu assistent-dama fra Rimi Ringen som bodde der). 

 



De flytta ut, noen måneder før jeg flytta, til Sunderland. 

 

Og jeg mener å huske at jeg overhørte det. 

 

At disse damene prata om det, (seg imellom). 

 

At de måtte flytte, siden at jeg, (tror jeg at det må ha vært), var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Noe sånt. 

 

(Hvis jeg hørte riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten sånn, at etter at jeg overhørte det, at jeg var forfulgt av 'mafian', i desember 2003. 

 

Så begynte jeg å ha det mye mer stille, i leiligheten min, enn før jeg overhørte dette. 

 

For jeg pleide ofte å ha på TV-en ganske høyt. 

 

(Etter at jeg fikk meg den nye stereo-TV-en i år 2000, ihvertfall). 

 

Men etter at jeg overhørte det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så ville jeg ha fred, for å tenke klart, liksom. 

 

Så da skrudde jeg ned lyden, på TV-en, da. 

 

Så de nabojentene, i leilighet 304, de har nok antagelig merka det, at noe var galt, da. 

 

(Det mener jeg å huske, at jeg overhørte, at de prata om også. 

 

Noen måneder før de flytta ut. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg jo fikk meg en ny frisyre, (hvor håret liksom gikk mer nedover, istedet for 

til sida, som jeg jo hadde hatt det, siden begynnelsen av 90-tallet, vel), etter at jeg begynte å studere 

igjen, i år 2002. 

 

Dette var det en frisør på Oslo City, (eller om det var en frisør på Arkaden-senteret like ved), som 

forandra, (husker jeg). 



 

(Uten å spørre, egentlig). 

 

Men jeg skulle jo begynne å studere. 

 

Så jeg tenkte vel at jeg liksom kunne ha en litt kulere frisyre, da. 

 

Men etterhvert, så ble jeg litt lei av, å betale 400-500 kroner, for å klippe meg, som frisøren på Oslo 

City, skulle ha, da. 

 

Så jeg begynte å klippe meg, noen ganger, hos en frisør, som lå på skrått over gata, for der jeg 

bodde, i Waldemar Thranes gate. 

 

Det var ei innvandrer-dame, i 40-50-åra, som klipte meg der, (husker jeg). 

 

Og hu skulle ha mindre enn halvparten, enn hva frisørene på Oslo City osv., skulle ha betalt, da. 

 

Men en gang, som jeg klipte meg, hos hu innvandrerdama, i Waldemar Thranes gate. 

 

Så spurte hu meg, om: 'Er du Erik?', (husker jeg). 

 

Og det var kanskje fordi at jeg hadde fått skada trynet og at det var kjent, da. 

 

Hva vet jeg. 

 

Jeg fikk ihvertfall litt sjokk, (husker jeg). 

 

(Siden hu frisørdama visste navnet mitt, da). 

 

Så jeg slutta å klippe meg der, da. 

 

(Og ikke så lenge etter, så flytta jeg til England, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 239: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XII 



 

Glenn Hesler, han bodde jo i samme bofelleskap, (på Ungbo), som søstera mi Pia og meg, på 

midten av 90-tallet. 

 

Og Glenn Hesler var veldig opptatt av enkelte fotballspillere og hadde 'egne' navn på disse, husker 

jeg. 

 

Han kalte Jan Åge Fjørtoft, for 'Fjøra', husker jeg. 

 

Og fra rundt årtusen-skiftet, så husker jeg det, at Glenn Hesler kalte fotballspilleren Jan Derek 

Sørensen, for 'Duste-Derek'. 

 

Men hvor Glenn Hesler fikk disse kallenavnene sine, på fotballspillere fra. 

 

Og hvorfor han var så hatsk mot dem. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Eller, Glenn Hesler hadde jo et kredittkort, fra Lillestrøm fotballklubb. 

 

Så han var vel en del på LSK-kamper, tror jeg. 

 

Men det var aldri jeg. 

 

For jeg holdt jo ikke med Lillestrøm. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ble med Glenn Hesler og så på LSK-kamper. 

 

Og det var heller ikke sånn at Glenn Hesler ble med meg, og så på Vålerenga-kamper, under de 

periodene, som jeg jobba, som tippeansvarlig, i Rimi. 

 

Og hadde kommisjonærkort, da. 

 

(For når man har et sånt kommisjonærkort, så kan man få to gratisbilletter, til alle tippeliga-

kampene, i Norge, da). 

 

Men Glenn Hesler dro vel ikke på så mange LSK-fotballkamper, tror jeg. 

 

(Uten at jeg husker det helt nøyaktig). 

 

Men det kan kanskje ha vært sånn. 

 

At Glenn Hesler og onkelen hans, prata mye om fotball. 

 

Når de jobbet sammen, i blikkenslagerfirmaet, som onkelen hans arvet etter Glenn Hesler sin 

bestefar, (som døde i en fall-ulykke), vel. 

 

Det er mulig at onkelen til Glenn Hesler. 

 

(Altså han onkelen som eier blikkenslagerfirmaet, (Hesler og sønn AS), som Glenn Hesler også 

jobber i). 

 



Er en slags fanatisk fotballsupporter, da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så Glenn Hesler var mye mer opptatt av norsk fotball, enn meg. 

 

Jeg holdt med Vålerenga. 

 

Men det var liksom ikke på samme måten som Glenn Hesler og 'Tom-gjengen' holdt med 

Lillestrøm. 

 

Glenn Hesler var hatsk, mot enkelte fotballspillere, som spilte, på rival-lagene, til Lillestrøm. 

 

Og han hadde LSK-kredittkort. 

 

Og Tom-gjengen trykte til og med opp egne LSK t-skjorter, etter at LSK slo Vålerenga. 

 

Så Glenn Hesler og Tom-gjengen, de var fanatiske LSK-supportere da, (må man vel si). 

 

Men jeg var ikke en fanatisk Vålerenga-supporter. 

 

Jeg var ikke med i Klanen, eller noe sånt. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og jeg tok ikke norsk fotball så nøye, egentlig. 

 

Jeg var jo fra Larvik og Berger. 

 

Og ingen av disse stedene hadde topplag, i norsk fotball, på den tida, som jeg bodde der. 

 

Men jeg holdt jo med Everton. 

 

Men det var ikke sånn at jeg gikk rundt i Everton-drakt, liksom. 

 

Men jeg samla på Everton-fotballkort, da jeg var sju-åtte år, liksom. 

 

Det var mer den stilen der. 

 

Så jeg var vel ikke noe fanatisk Everton-supporter, vil jeg si. 

 

(Ihvertfall ikke på den her tida). 

 

Selv om jeg fulgte med på kampene. 

 

(Men det var kanskje på grunn av at jeg kjeda meg, da). 



 

Men hvis jeg hadde vokst opp på Romerike, så hadde jeg sikkert holdt med Lillestrøm, jeg og. 

 

For å si det sånn. 

 

Men jeg var jo vokst opp i Vestfold, hvor folk kanskje hadde et litt mer tilbakelent forhold, til 

fotball, da. 

 

(Ihvertfall på Bergeråsen). 

 

Så denne fotball-fanatismen. 

 

Til Glenn Hesler og Tom-gjengen. 

 

(En fanatisme som man vel også finner hos for eksempel Vålerenga-klanen, må man vel si). 

 

Den var litt fremmed, for meg, da. 

 

Må jeg innrømme. 

 

Så når jeg var med Glenn Hesler og spilte fotball, med Tom-gjengen. 

 

Så var jeg en outsider liksom, da. 

 

Siden jeg var fra Vestfold og ikke fra Romerike, da. 

 

Og når man er fra Vestfold, så tar man det ikke så nøye, om man holder med Vålerenga eller 

Lillestrøm. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men når man så flytter inn til Oslo. 

 

Og blir kjent med folk fra Romerike. 

 

(Siden tremenningen min Øystein Andersen, er fra Lørenskog). 

 

Så blir dette Vålerenga/Lillestrøm-greiene liksom blåst opp, da. 

 

(Iforhold til hvordan det var, da jeg bodde, på Bergeråsen, ihvertfall). 

 

Så dette med denne fotball-fanatismen syntes jeg at ble litt spesielt. 

 

For jeg vet ikke om Tom-gjengen liksom skjønte hvordan det var, å vokse opp i Vestfold. 

 

(På ganske lang avstand, fra både Vålerenga og Lillestrøm, liksom). 

 

Tom-gjengen trodde kanskje at jeg var en like fanatisk Vålerenga-fan, som de selv, var Lillestrøm-

fans. 

 

Fordi jeg liksom holdt mer med Vålerenga enn med Lillestrøm, da. 

 



Men sånt er ganske tilfeldig. 

 

Og ikke så høytidelig. 

 

Når man vokser opp i Vestfold, liksom. 

 

(Vil jeg si, ihvertfall). 

 

Men jeg er ikke sikker på om Tom-gjengen forstod dette, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

At en gang, som jeg gikk en 'rar' vei hjem, fra Rimi Langhus,  (sommeren 2004). 

 

(Det vil si at jeg gikk av toget på enten Nasjonalteateret eller Skøyen stasjon). 

 

Så skjedde det noe rart, mens jeg gikk, mellom Frogner og Bislett, (husker jeg). 

 

Jeg kunne se det, at en eller annen kar, pekte med et slags 'lasersikte-lys', fra en terrasse, som jeg 

gikk forbi, på veien, da. 

 

(En fredagskveld var vel det her, tror jeg). 

 

Midt på beste vestkant. 

 

Så det var litt spesielt, husker jeg. 

 

Men det var vel bare en slags 'laser-penn', som man kan peke med, antagelig. 

 

(Sånn at det ser ut som en laserstråle, fra et laser-sikte, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var antagelig det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn. 

 

At en gang, under '#blablabla-tida'. 

 

(Som varte fra 1998 til 2004, vel). 

 

Noe sånt. 



 

(Dette her var vel rundt årtusenskiftet, vil jeg tippe på). 

 

Så spurte jeg hu Zera, (altså Linda Wold, fra Halden), på #blablabla. 

 

Om hu ville at jeg skulle sende henne en ny Madonna-mp3, som jeg hadde lasta ned. 

 

(Noe sånt). 

 

Men da sa hu Zera det, at hu ville ikke ha den mp3-en. 

 

For hu Madonna var jo ei 'gammal kjærring', (som hu sa). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle skrive mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 240: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XIII 

 

Et år eller to etter at jeg ble kjent med David Hjort. 

 

(Tror jeg at det må ha vært). 

 

Så dro David Hjort meg med, på en fest, på Lambertseter, (like ved t-banestasjonen der), husker jeg. 

 

Og da 'babla' David Hjort om det, (husker jeg). 

 

At han hadde lyst til å ha sex med en femten år gammel dame. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Og noen år etter det her igjen. 

 

Mens David Hjort, Erik Dahl og meg, (var det vel). 

 

(Og muligens Roger fra Sagene. 

 

Eller Bjørn Erik fra Elkjøp Storo). 

 

Gikk rundt i Oslo sentrum. 

 

Mens vi leita etter et utested, (eller noe sånt), vel. 

 

Så sa plutselig David Hjort det, (husker jeg). 

 

At han hadde lyst til å banke opp noen. 

 

(Altså en tilfeldig person, da. 

 

Som dukket opp, mens vi gikk rundt der, liksom). 

 

David Hjort spurte om han kunne 'få lov' til det, da. 

 

(Kanskje han spurte meg, fordi at jeg hadde vært sjefen hans tidligere? 

 

Hvem vet). 

 

Men jeg svarte 'nei' da, (mener jeg å huske). 

 

Og prøvde å roe det ned, vel. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Langhus. 

 

(Noe jeg jo gjorde, fra våren 2003 til høsten 2004). 

 

Så dukka Espen Karlsson sin tvillingbror Mats Karlsson opp i kassa mi, en gang som jeg avløste 

pause, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Og Mats Karlsson, han var litt molefunken, (husker jeg). 

 

For han klagde over det, (husker jeg), at hans tvillingbror Espen Karlsson hadde fått seg arbeidsuke-

jobb, på en Lamborghini-butikk, i Oslo, (eller noe sånt). 

 

Mens Mats Karlsson selv ikke hadde fått seg en like kul jobb, da. 



 

(Noe sånt). 

 

Så etter det så lurte jeg på om det var noe spesielt med Espen Karlsson, (som forresten var Anders 

Karlsson sin lillebror), husker jeg. 

 

(Siden Espen Karlsson hadde klart å få seg en så kul arbeidsuke-jobb, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på Rimi Langhus, etter at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', 

(husker jeg). 

 

(Det her må vel ha vært sommeren 2004). 

 

At Anders Karlsson sa til en eller flere av medarbeiderne, (på Rimi Langhus). 

 

(Mens han var i kassaområdet der. 

 

Mens jeg selv var borte ved vindfanget der vel, (eller noe sånt), av en eller annen grunn). 

 

At: 'ingen er både sterkere og smartere enn Erik'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og uten at jeg vet hva det her skulle bety. 

 

Men det var kanskje noe i forbindelse med jeg hadde overhørt, nemlig at jeg var forfulgt, av 

'mafian', da. 

 

(Hvem vet. 

 

Det innbilte jeg meg ihvertfall, på den tida, som jeg overhørte den her pratinga, til Anders Karlsson, 

da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida jeg jobba som butikksjef, på Rimi Langhus, forresten. 

 

(Noe jeg jo gjorde fra våren 2001 til sommeren 2002). 

 

Så overhørte jeg det. 

 

At Espen Karlsson sa det. 



 

Om meg, (virka det som for meg, ihvertfall). 

 

At: 'Han er alltid et steg foran de andre'. 

 

(Noe sånt). 

 

Og uten at jeg forstår helt hva det var, som Espen Karlsson mente, med den her 'bablinga' si. 

 

(Men det er det kanskje noen andre som forstår. 

 

Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 241: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XIV 

 

Da jeg begynte som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, høsten 2002. 

 

Så hadde forresten ei kunde-dame, som het Kristin, begynt å jobbe der, (mener jeg å huske). 

 

Og ikke nok med det. 

 

Hu Kristin, (som var ei ganske røslig dame, må man vel si), hu hadde også funnet meg på Blink, 

(husker jeg). 

 

(Selv om jeg vel ikke brukte mitt virkelige navn, på blink. 

 

Jeg brukte vel bare nicket mitt, (johncons), mener jeg å huske. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

Det var forresten sånn, at da jeg jobba som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal, (fra 1996 til 

1998). 

 

At hu 'røslig-Kristin', (som på den her tida, ikke ennå hadde begynt å jobbe, på Rimi Bjørndal). 

 

Hu røslig-Kristin, hu pleide å lage litt 'rabalder', (som kunde), mener jeg å huske. 

 

(Hu skreik vel litt, (og sånn), var det vel). 

 

Når hu skulle i tippinga, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg hadde tippenøkkelen i lomma, mens jeg jobba, med å legge opp kjølevarer, et annet sted, i 

butikken. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det tålte ikke hu Kristin, da. 

 

At jeg liksom måtte gå fra A til B, for å ta tippinga, da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, ihvertfall). 

 

Hu Kristin ville kanskje at vi skulle hatt en person stående i tippinga, hele tida. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Jeg vet ikke helt hvordan dette var, (for å være ærlig). 

 

For hu Kristin, hu prata, (eller skravla), med kassadamene, da. 

 

Men hu skreik for det meste bare, til meg, da. 

 

Så jeg klarte ikke helt å skjønne hva hu kunde-Kristin mente, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Men de andre som jobba, i den butikken. 

 

De ble på fornavn, med hu kunde-Kristin etterhvert, da. 

 

(Hu kunde-Kristin var kanskje husmor, (eller noe sånt), og kjeda seg litt hjemme, da. 

 

Hva vet jeg). 

 

Og jeg var jo heller ikke butikksjef, i den butikken. 

 

(Det var det jo Kristian Kvehaugen som var). 

 



Så jeg fikk helt oversikten over hva som var problemet, med hu kunde/røslig-Kristin, da. 

 

(Altså, hva som var årsaken til at hu liksom skreik så mye da, mener jeg). 

 

Men det er mulig at butikksjef Kristian Kvehaugen fikk med seg hva som var problemet. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var forresten sånn. 

 

At jeg hadde lagt merke til 'røslig-Kristin' sitt bilde, på Blink, før jeg begynte å jobbe, på Rimi 

Bjørndal igjen, (høsten 2002). 

 

Men jeg hadde ikke skjønt det, at det profil-bildet, tilhørte hu røslig-Kristin, da. 

 

Før røslig-Kristin fortalte meg dette. 

 

Mens vi begge var på jobb en gang. 

 

(Like etter at jeg begynte på Rimi Bjørndal igjen, høsten 2002. 

 

Må det vel ha vært). 

 

Da skjønte jeg med en gang det, hvem hu røslig-Kristin var, (på Blink), da. 

 

Men dette hadde ikke gått opp for meg, (at den profilen som ble visst, i et lite vindu på Blink vel, 

var ei jeg visste hvem var, fra før, da). 

 

Dette gikk opp for meg, akkurat da hu røslig-Kristin begynte å 'bable' til meg, i butikken, om at hu 

hadde funnet meg på Blink, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da ble jeg litt paff, (husker jeg). 

 

(Da hu røslig-Kristin, fortalte meg det her, på jobben. 

 

Like etter at jeg hadde begynt, på Rimi Bjørndal, igjen. 

 

Om at hu hadde funnet meg, på Blink, da). 

 

For jeg syntes at det ble nesten som noe slags spionering, eller noe sånt da, (husker jeg). 

 

Jeg lurte ihvertfall på hvordan hu røslig-Kristin, kunne vite hvem jeg var, på Blink, da. 

 

For å si det sånn. 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var heller ikke sånn, at jeg kontakta røslig-Kristin på Blink. 

 

Hverken før eller etter at hu fortalte meg det, (på jobben, på Rimi Bjørndal), at hu hadde funnet 

profilen min, på Blink. 

 

For jeg syntes ikke at det bildet hennes så noe fint ut, da. 

 

Så derfor kontaktet jeg ikke henne, før jeg visste hvem hu var, da. 

 

Og jeg ønsket ikke å blande jobb og fritid for mye. 

 

Så derfor kontakta jeg ikke røslig-Kristin, på Blink, etter at jeg fikk vite det, at det var hennes profil, 

som jeg kunne se, på siden min, på Blink. 

 

(Og jeg syntes også det, at hu røslig-Kristin, var litt vel kraftig, da. 

 

Og hu hadde jo skriki så fælt til meg, i tippinga. 

 

Noen år før det her. 

 

(Som kunde, på Rimi Bjørndal). 

 

Så jeg likte ikke hu røslig-Kristin, på noen måte da, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 242: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XV 

 

Jeg husker at en gang, et av de første årene, etter at jeg fikk internett, (var det vel). 



 

(Noe jeg jo fikk sommeren/høsten 1996, må det vel ha vært). 

 

Så var det en søndag, som jeg bare gikk og surra litt, opp mot St. Hanshaugen der. 

 

Og jeg gikk inn i en butikk, som ligger opp mot St. Hanshaugen der, som heter 'Gutta på Haugen'. 

 

Og der, så hadde de noen marinerte nakkekoteletter, (husker jeg), som ikke var så veldig dyre, da. 

 

Og det gikk greit å steike disse nakkekotelettene, (husker jeg), på de to små kokeplatene, som jeg 

hadde, i Rimi-leiligheten min. 

 

(Det var jo et slags 'kjøkken-møbel', som stod, i den leiligheten, da jeg flytta inn der. 

 

Et møbel som bestod av vask, kjøleskap og to små kokeplater, da. 

 

Et møbel som antagelig hadde fulgt med hybel-leiligheten, da den var ny. 

 

På 70-tallet, (eller noe sånt), kanskje). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Eller, det var forresten sånn. 

 

At jeg fant en komfyr, i kjelleren, da jeg flytta inn, i Rimi-leiligheten min, i januar/februar 1996, 

(var det vel). 

 

(En komfyr som hadde en løs glassplate, i døra. 

 

Så det var vel kanskje derfor at noen hadde satt den komfyren ned, i kjelleren, da. 

 

På et slags rom, hvor det stod en del møbler og sånt. 

 

Som hvem som helst kunne forsyne seg av, (hvis de trengte noe der), sånn som jeg forstod det). 

 

Så det var nok antagelig på den komfyren, (som jeg hadde funnet i kjelleren, i Rimi-bygget der), at 

jeg stekte de marinerte nakkekotelettene, da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg hadde spist den ganske gode middagen. 

 



Så chatta jeg om det, på irc, (husker jeg). 

 

At jeg hadde spist så gode nakkekoteletter, da. 

 

Og da var det noen som ikke likte det, at jeg chatta om det, at jeg hadde spist nakkekoteletter, 

(husker jeg). 

 

Det var en kar som prøvde å latterliggjøre meg der, (på irc), vel. 

 

(Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som Axel var på besøk, hos meg, i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen. 

 

(Dette må vel ha vært rundt årtusenskiftet, eller noe sånt. 

 

Noe sånt). 

 

Så begynte Axel å prate om det, (husker jeg). 

 

At han hadde en drikke-kamerat, (eller noe lignende), som var serber, (eller noe sånt), da. 

 

Og han serberen, han hadde en gang plutselig hevet Axel gjennom en glassvegg, (eller noe 

lignende), mens de var ute på byen og drakk, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg var på en tre-fire dagers ferie, (var det vel), til London, sommeren 2003. 

 

Så ble jeg jo dratt med, til onkel Martin og dem, i Kvelde, av broren min Axel, (var det vel). 

 

Bare noe få dager etter at jeg kom hjem, fra denne London-turen, da. 

 

Og under det besøket. 

 

Så ville plutselig onkel Martin og hans samboer Grethe Ingebrigtsen at vi skulle svømme ut til en 

øy, (i Farris der), husker jeg. 

 

(Fra en strand som lå cirka en kilometer å gå, fra gården deres Løvås, (i Farrisveien), der). 

 

Onkel Martin hadde kjørt innom Nordbyen kjøpesenter, (på veien fra Larvik togstasjon, til Kvelde), 



for han ville at Axel og meg skulle kjøpe oss badeshortser, (husker jeg). 

 

Og da, så var det et stykke å svømme, (husker jeg). 

 

Og Martin og Grethe var vel vant, til å svømme ut, til denne øya, da. 

 

Og Axel var jo veldig veltrent. 

 

(Han var jo åtte år yngre enn meg. 

 

Og hadde trent mye karate, kickboksing og vekter, osv. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg hadde jo hatt diverse kneskader. 

 

Og jeg hadde ikke svømt noe særlig vel, på en del år, da). 

 

Så jeg sleit litt da, (husker jeg), på den her svømmeturen. 

 

Men jeg var vel ganske sterk jeg også. 

 

Etter å ha stabla mye varer osv., i Rimi, i årenes løp. 

 

Så jeg kom meg til slutt over denne bukta, (eller hva det heter igjen), i Farrisvannet der, (på en eller 

annen måte), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg sjekka på Google Maps nå. 

 

Og den øya, (i Farris der), som vi svømte til, den heter visst Døløya, (virker det som). 

 

Og den ligger cirka et par hundre meter, fra den stranda, (ved Farrisveien der), som vi svømte fra, 

da. 

 

(Eller, vi svømte vel muligens litt på skrått, (ut mot den øya), tror jeg. 

 

Så det ble vel antagelig nærmere tre hundre meter, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og det var vel ikke det, at to-tre hundre meter, var så veldig langt å svømme, kanskje. 

 

Men jeg svømte jo sammen med rimelig spreke folk, da. 

 

(Viste det seg). 

 

Så jeg svømte kanskje i et litt for raskt tempo, i begynnelsen, da. 

 

Sånn at jeg liksom måtte prøve å roe meg ned litt, mens jeg svømte, (over dette stredet, eller hva 

man skal kalle det), da. 

 

Sånn at jeg ikke skulle gå tom for krefter, før jeg kom meg over, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 243: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XVI 

 

Det var også sånn en gang, mens jeg jobba som butikksjef, (noe jeg jo gjorde fra 1998 til 2002), må 

det vel ha vært. 

 

At søstera mi Pia en gang dro med Axel og meg, på Peppes Pizza, på Aker Brygge, (av en eller 

annen grunn). 

 

Det var ikke ofte at vi tre dro på Peppes, (for å si det sånn). 

 

Dette var vel et engangstilfelle, (vil jeg si), at vi tre søsknene gikk ut sammen, for å spise. 

 

Og jeg skjønte vel kanskje ikke hvorfor vi måtte dra helt ned på Aker Brygge for å spise pizza på 

Peppes. 

 

Jeg hadde aldri vært på den Peppes-restauranten før. 

 

For jeg var mest vant med å dra på den Peppes-restauranten som ligger i Stortingsgata, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens vi tre satt og spiste pizza, på Peppes, på Aker Brygge der. 

 

Så var det ikke sånn at vi prata om noe viktig. 

 

Vi hadde vel kanskje ikke noe viktig å prate om, (kan man vel kanskje si). 

 

Det var ikke sånn at vi prata om å spleise på å kjøpe en hytte, på Krok, (like ved der bestemor Ågot 

hadde bodd), for eksempel. 

 

(Hvor jeg hadde lagt merke til det, (på nettet eller i Aftenposten vel), at de hadde lave hytte-priser). 

 

Nei, vi prata ikke om noe lignende, viktige ting. 

 

Og vi prata heller ikke om noen hyggelige ting. 

 

(Som hvordan det var å vokse opp sammen i Larvik, for eksempel). 

 

Så hva som var poenget, med den her Peppes-møtinga, til Pia. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit hu vel kanskje selv. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da Pia, Axel og jeg, gikk gjennom noen slags ganger, på Aker Brygge-senteret der. 

 

For å komme fram til der Peppes Pizza lå, da. 

 

Så stod det to tenåringsjenter og hang der, (husker jeg). 

 

Og da mener jeg at jeg overhørte det, at Pia og Axel begynte å diskutere angående. 

 

Om jeg liksom hadde rett til å se på to tenåringsjentene, eller ikke, da. 

 

Så det ble litt rart da, husker jeg, at jeg syntes. 

 

At Pia og Axel liksom diskuterte sånn, (om meg), bak ryggen min, da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig, da). 



 

Jeg hadde jo forresten vært en del, og sett, nede på Aker Brygge der. 

 

Det første året, som jeg bodde, i Oslo. 

 

(For jeg var ikke så mye på NHI, det året, egentlig. 

 

For jeg syntes at det var like artig å gå rundt i Oslo og se litt, da. 

 

Som jeg har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Og at det hang tenåringsjenter på Aker Brygge, (på den måten). 

 

Det kunne jeg ikke huske, fra den tida. 

 

(Nemlig fra skoleåret 1989/90). 

 

Så det er mulig at det var noe rart, rundt de her to tenåringsjentene, som Pia, Axel og jeg møtte, på 

vei til Peppes Pizza, (på Aker Brygge der), da. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg jobba som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som fra mai 1996 til oktober 1998. 

 

Var det vel). 

 

Så tok jeg en gang bussen hjem, fra jobben, (husker jeg). 

 

(Så dette må nok ha vært etter at jeg skrota HiAce-en min. 

 

Noe jeg jo gjorde i februar 1997, hvis jeg husker det riktig). 

 

Og da satt Thomas Sæther, (fra Rimi Bjørndal), på den samme bussen, (husker jeg). 

 

Og Thomas Sæther, han fortalte det, at han også var glad i å chatte på nettet da, (husker jeg). 

 

Jeg husker spesielt at Thomas Sæther sa det, at han syntes at disse smiley-ene osv., var så 

fascinerende da, (når man chatta på nettet). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 



 

Men men. 

 

En gang mens jeg jobba som assistent, på Rimi Lambertseter. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra sommeren 1994 til mai 1996). 

 

Så husker jeg det, at jeg dreiv og lærte opp hu Charlotte, (som seinere ble butikksjef, på Rimi 

Kolbotn, var det vel), i kassa. 

 

(Noe sånt). 

 

Ihvertfall så husker jeg det, at hu Charlotte, lukta vondt, da. 

 

(Fra under arma, eller noe sånt). 

 

Så hu var kanskje ikke så renslig, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg jobba på Rimi Bjørndal. 

 

(Dette må vel ha vært på den tida jeg jobba som låseansvarlig der. 

 

Noe jeg jo jobba som, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så var det en gang en kunde, (en kar i 50-åra vel), som sa til meg det. 

 

At dem hadde funnet noe dynamitt, i kjelleren, under den blokka som Rimi-butikken lå i. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da regna jeg med det, at det måtte ha vært han Percy. 

 

(Som folk sa at var gæern, vel). 

 

Som hadde gjemt noe dynamitt, i en lagerbod, (eller noe sånt), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 243 (2): Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XVI 

 

Det var også sånn, at mens jeg jobba, på Rimi Langhus. 

 

(Dette må vel ha vært etter at jeg begynte å jobbe der for andre gang, (som låseansvarlig), våren 

2003). 

 

At jeg noen ganger satt på med Trond Berget, (fra Rimi Langhus), bort til Vevelstad 

jernbanestasjon, etter jobben. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det var vel fordi jeg ikke ville være uhøflig, når Trond Berget spurte om jeg skulle sitte på, (tror 

jeg). 

 

For å gå i fem minutter, det har vel sjelden vært noe jeg har sett på som et stort problem, (for å si det 

sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det som var spesielt, med bilen, til Trond Berget. 

 

(Husker jeg at han viste meg. 

 

En gang, da jeg gikk ut av bilen hans, ved Vevelstad togstasjon, da). 

 

Det var at Trond Berget hadde fylt opp hele bagasjerommet, i bilen sin, med en svær subwoofer, til 

bilstereoen da, (husker jeg). 

 

(Og han hadde vel muligens også et ekstra bilbatteri der, til stereoanlegget. 

 

Noe sånt). 

 

Så man kan kanskje si det da, at Trond Berget var en slags sjefs-råner, (eller noe sånt), da. 

 

(Eller at han var 'über-harry'). 



 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Trond Berget, han hadde vel forresten fått støpt noe slags innlegg, i hardplast, (eller om 

materialet kan ha vært aluminium), til å sette inn i bagasjerommet, (på bilen sin), da. 

 

Et slags hardplast-innlegg, som hadde rom, til subwooferen, (til bilstereoanlegget hans), blant annet, 

da. 

 

(Hvis jeg skjønte det riktig). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Trond Berget, han slutta å jobbe, på Rimi Langhus, rundt sommeren 2003, (eller noe sånt), vel. 

 

Og sommeren 2004, (var det vel antagelig). 

 

Så var Trond Berget innom Rimi Langhus, (som kunde), husker jeg. 

 

Og dette var mens jeg rydda, i melkedisken, fra utsida, (altså fra den sida av melkedisken, som 

kundene tok melka fra), da. 

 

Og da Trond Berget så at det var jeg, som dreiv og 'surra', i melkedisken, (på Rimi Langhus), der. 

 

Så viste han meg en 'keltisk bånd'-tatovering, (tror jeg at det var), som han hadde fått seg, på 

overarmen sin. 

 

Og så sa han at det var 'tribal', (husker jeg). 

 

Og så gikk han videre, (for å handle), da. 

 

Men hva Trond Berget prøvde å forklare for meg, ved å vise meg, den her keltisk bånd-tatoveringen 

sin. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Kanskje han prøvde å forklare at han var kelter? 

 

Kelterne var vel de som bodde i England, før anglerne, sakserne og jydene, tok over der. 

 



Kelterne er vel de rødhårede, hvis jeg har forstått det riktig. 

 

Selv om Trond Berget hadde lyst hår, (mener jeg å huske), da. 

 

Så Trond Berget drømte kanskje om å få seg rødt hår, da. 

 

Det er mulig. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg begynte å jobbe, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, sommeren 2002. 

 

Så hadde jeg ikke garderobeskap, (mener jeg å huske). 

 

Men etterhvert, så fikk jeg garderobeskap. 

 

(Etter at butikksjef Irene Ottesen slutta, en gang i 2003, vel). 

 

Og da, så var jeg ikke vant til, å ha garderobeskap der. 

 

(Ihvertfall ikke et garderobeskap med lås). 

 

Noe sånt. 

 

Så jeg glemte nøkla mine, i garderobeskap-døra, et par ganger, på lørdagene, da. 

 

For det var så masete, på Rimi Bjørndal, etter stengetid, (på lørdagene). 

 

For alt gikk i et veldig raskt tempo, da. 

 

(Og jeg som hadde ledervakta. 

 

Jeg hadde veldig mye å tenke på, da. 

 

Hvis jeg husker det riktig). 

 

Så når det ble en ny ting å huske. 

 

(Nemlig å ta ut nøklene, av garderobeskapet, før jeg dro hjem). 

 

Så ble det en ting for mye, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var nok for mye stress, på Rimi Bjørndal, vil jeg si. 

 



(Under han butikksjef Johan, da). 

 

Og jeg måtte jo da dra opp til Rimi Bjørndal igjen, med bussen. 

 

Og ringte vaktselskapet og forklare det, at jeg måtte låse meg inn der. 

 

For å hente nøkla mine, da. 

 

Og vaktselskapet ringte vel også en gang til butikksjef Johan, (mener jeg å huske). 

 

(Og da måtte vel jeg forklare hva som hadde hendt, (over telefonen), til butikksjef Johan, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg jobbet som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

(Noe jeg jo jobbet som fra høsten 1998 til høsten 2000). 

 

Så ansatte jeg en gang ei ung dame om het Leyla, (fra Skullerud), husker jeg. 

 

Og hu sa det, (husker jeg), at hu var vant til å bli kalt Laila, på skolen. 

 

Så det var liksom det samme for henne, om man kalte henne Leyla eller Laila da, (husker jeg at hu 

sa). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, som hu Leyla dukka opp, på jobben. 

 

Så var også distriktsjef Jan Graarud og regionsjef Jon Bekkevoll, i butikken, (husker jeg). 

 

Og jeg mener at jeg overhørte det, at Jon Bekkevoll da sa til Jan Graarud, (om meg), noe lignende 

av: 

 

'Det er ikke noe rart at han liker å jobbe seinvakter, når han jobber sammen med så pene damer'. 

 

Noe sånt. 

 

Så Jon Bekkevoll tenkte visst bare på damer, (og sånn), da. 

 

Mens jeg tenkte mest på hva som var bra for butikken liksom, da. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Som ny butikksjef, så prøvde jeg liksom å komme litt på 'godfoten', med de ansatte, da. 

 

(Jeg prøvde å få de til å bli mer fornøyde, liksom. 

 

Sånn at de ikke skulle bli ilojale, (eller hvordan man skal forklare det), da). 

 

Så jeg pleide ganske ofte, å la medarbeiderne sitte på hjem, etter jobben. 

 

(På den tida som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Lambertseter). 

 

Og ihvertfall en gang, så kjørte jeg hu Leyla, (og venninna Warzan, som også jobba på Rimi 

Lambertseter), til Skullerud, (der hu Leyla vel bodde), mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 244: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XVII 

 

Det var også sånn husker jeg. 

 

At da David Hjort, Erik Dahl, Kristian fra Rimi Ryen og Linn Korneliussen, var på Arvika-

festivalen, i Sverige, sommeren år 2000. 

 

Så babla hu Linn Korneliussen om at jenter, (eller damer), likte å bli sett på, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 



Men men. 

 

En gang mens jeg jobbet som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Noe jeg jo jobbet som, fra sommeren 2002 til desember 2003. 

 

Så dukket det en gang opp ei utenlandsk dame der, (husker jeg). 

 

Som spurte meg, om vi hadde fler barberhøvler, for damer. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det hadde vi ikke, da. 

 

Men Rimi hadde jo lært oss, at hvis vi var utsolgt for et produkt. 

 

Så skulle vi prøve å finne en annen vare, som gjorde den samme nytten, da. 

 

Så jeg forklarte at vi hadde sånn hårfjerningskrem, da. 

 

(Hvis det ikke var omvendt. 

 

At kunden så etter hårfjerningskrem. 

 

Og at vi var utsolgt for det. 

 

Og at jeg derfor anbefalte Gillette Venus, (eller noe sånt). 

 

Noe sånt). 

 

Men da var jeg ikke helt sikker i min rolle, som butikkleder/medarbeider, (husker jeg). 

 

Siden denne ganske intime samtalen, (om hårfjerningsmetoder). 

 

Jo gikk på tvers av diverse grenser. 

 

Som kjønn, hudfarge, og vel sikkert religion. 

 

(Siden jeg regner med at hu kunde-dama antagelig var muslim, (eller noe sånt), da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 



Så måtte jeg ta bussen til Mortensrud, og så t-banen videre ned til sentrum, (etter jobben), husker 

jeg. 

 

(Etter at jeg avskilta Sierra-en. 

 

Etter at jeg begynte å studere, sommeren 2002). 

 

Og en gang, mens jeg satt på t-banen, på Mortensrud t-banestasjon det, (var det vel). 

 

(Dette var vel antagelig en lørdagskveld, tror jeg). 

 

Så kom det ei ung tenåringsjente, og satt seg på fanget mitt, (hvis jeg husker det riktig). 

 

(Ei med hvit hudfarge og brunt hår, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Dette var vel mens t-banen stod og venta, (før den skulle kjøre ned til sentrum), på Mortensrud t-

banestasjon, (tror jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg overhørte det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', i desember 2003. 

 

Så tok det jo en dag eller to, før jeg gikk ut, for å kjøpe mat, husker jeg. 

 

Og da gikk jeg ut midt på natta da, (husker jeg). 

 

Og da stod det en bil, (med motoren i gang vel), på parkeringsplassen, (bak bussholdeplassen), som 

var rett utafor Rimi-bygget, (husker jeg). 

 

Så da lurte jeg på om det var noen som spionerte på meg, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 



 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 245: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XVIII 

 

Det var også sånn, den tida som jeg jobba, som butikksjef, i Rimi. 

 

(I tilfelle jeg har glemt å skrive det tidligere). 

 

At folk som regionsjef Jon Bekkevoll og vel også distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, (hvis jeg 

husker det riktig). 

 

De sa det, at å jobbe som butikksjef, i Rimi, det var som å jobbe som administrerende direktør, (var 

det vel de sa), i et mellomstort norsk firma. 

 

Siden man hadde ansvaret for å motivere et team, (må man vel kalle dem), på opptill 20-30 ansatte, 

da. 

 

Og også hadde ansvaret for at alle budsjettene, for butikken, ble overholdt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå var det jo selvfølgelig sånn, at en Rimi-butikksjef, kun fikk en brøkdel av den lønnen, som en 

administrerende direktør, i næringslivet, fikk. 

 

Men Rimi-butikksjefer, de ble det nok til en viss grad forventet av, at de skulle ha en garderobe, noe 

lignende av en administrerende direktør, i næringslivet. 

 

Og også en bil, i nærheten av hva en næringslivsleder har. 

 

Ihvertfall så merka jeg dette, en gang, da jeg gikk ut på byen, i genser. 

 

(Mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Kalbakken). 

 

Da overhørte jeg det, at Anne Neteland sin ambulerende, Idar, (het han vel muligens), liksom tiska 

om, med min assistent Kjetil Prestegarden, (var det vel), om at jeg som butikksjef, burde gå med 

skjorte, på byen. 

 

(Noe sånt). 

 

Så man ble liksom forventet å ha en fasade, som en næringslivs-leder. 

 

Men man fikk kun en lønn som var som en vanlig norsk gjennomsnittslønn, liksom. 

 



Man fikk vel en del mindre betalt, (som butikksjef), enn en platearbeider, fra Mo i Rana, fikk i lønn, 

(hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og mye mindre betalt, enn en som jobba, i Nordsjøen, (for eksempel). 

 

Og sikkert mye mindre betalt enn en rørlegger, (hvis jeg skulle tippe). 

 

Og Rimi var også dårligere på lønn, enn alle de andre kjedene, (husker jeg å ha lest, i aviser og 

bransjeblader). 

 

Butikksjef Tom, fra 'Tom-gjengen', i Lørenskog. 

 

Han var butikksjef i Kiwi, like ved der jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og de leste jeg om, i nyhetene, (var det vel), at fikk grovt regnet cirka det dobbelte i lønn, (når man 

tok med bonus, var det vel), enn butikksjefene, som jobbet i Rimi, da. 

 

Så egentlig, så var det lite som var noe særlig gjevt, i Rimi, da. 

 

Ihvertfall når det gjaldt lønn. 

 

Og hvorfor Rimi lønnet sine butikksjefer lavere enn for eksempel Rema og Kiwi. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men jeg hadde litt flaks, siden jeg fikk lov til å leie, en ganske billig hybel-leilighet, av Rimi. 

 

En hybel-leilighet som lå ganske sentralt, i Oslo indre by, da. 

 

Så dette veiet nok litt opp, for den relativt lave lønnen, som jeg fikk, som Rimi-butikksjef. 

 

Men det kostet jo penger, å prøve å holde oppe fasaden, (som butikksjef/toppleder). 

 

Så det var ikke sånn at jeg klarte å spare opp noe særlig med penger, i løpet av disse snaue fire 

årene, som jeg jobbet, som butikksjef. 

 

Mye penger gikk til klær og bil osv., på disse årene, da. 

 

Og jeg hadde jo en halvbror, (nemlig Axel), som jobbet, i utelivsbransjen. 

 

Og når han ba meg med ut på byen. 

 

Så handlet jo det litt om å liksom holde fasaden da og, (må man vel si). 

 

Så da måtte jeg liksom være kar da, og ha en bunke hundrelapper, i lommeboka, sånn at jeg kunne 

betale for minst min del, av halvliterne, da. 

 

Siden jeg var butikksjef, osv. 

 

Så var det vanskelig å si nei, til å være med ut, på byen. 

 

Jeg kunne ikke skylde på at jeg ikke hadde råd ihvertfall, syntes jeg. 



 

For det ville vel vært nesten som en skandale. 

 

Hvis en butikksjef hadde vært blakk, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang Axel dro meg med på Studenten, (må det vel ha vært), rundt årtusenskiftet en gang, (eller 

noe sånt), så skjedde det noe rart, husker jeg. 

 

Jeg satt på en stol, (eller om det var en barkrakk), nede i kjelleren, på Studenten der, (husker jeg). 

 

(Nedenfor en vindeltrapp, vel. 

 

Noe sånt). 

 

Og plutselig, (mens Axel var på do, vel). 

 

Så satt det seg ei pen dame, (i 18-20 års alderen kanskje), på fanget mitt, (uten å si noe), husker jeg. 

 

Hu var der sammen med minst ei venninne, (husker jeg). 

 

Og etter at hu dama hadde sitti på fanget mitt, i et visst antall minutter. 

 

(Mens jeg var ganske full, da. 

 

For dette var vel ganske seint, en natt til søndag, tror jeg). 

 

Og mens hu venninna, liksom 'scannet' trynet mitt, da. 

 

Så forsvant disse to-tre damene. 

 

Like raskt som de hadde dukket opp der, da. 

 

Og Axel dukket opp igjen, fra doen, (elller hvor han hadde vært), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg var jo rimelig full. 

 

Og det var vel muligens en stund siden, at jeg hadde vært sammen med, en sexy dame. 

 

(Det må vel ha vært ti år før det her, eller noe. 

 



Da jeg var sammen med hu Laila Johansen, fra Skøyen). 

 

Så jeg ble litt kåt og jentegæren da, (må man vel si). 

 

Av å ha hu unge og slanke dama, på fanget, i fylla, da. 

 

Så da jeg gikk oppover Karl Johan. 

 

(I retning av Oslo S.). 

 

Etter at jeg hadde kommet meg ut av Studenten, og fått sagt 'hadet', til Axel, da. 

 

Da var jeg rimelig full og kåt, (husker jeg). 

 

Og det her var om vinteren, (mener jeg å huske). 

 

Så damene i Karl Johan hadde en del klær på seg da, (mener jeg å huske). 

 

Men plutselig så så jeg ei ung dame, som gikk rett mot meg, med jakka åpen. 

 

Og med en gjennomsiktig, hvit topp under, da. 

 

Og dette var bare ei fjortiss-dame. 

 

(Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Men dette var cirka klokka fire, en natt til søndag, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og dette var også midt i gågate-delen av Karl Johan, da. 

 

Så jeg reagerte, på hu unge dama, med den gjennomsiktige toppen da, (husker jeg). 

 

Siden at de Studenten-damene hadde gjort meg så kåt, da. 

 

(Og siden at jeg hadde drukket rimelig mange halvlitere også, da). 

 

Og jeg kom i snakk med hu unge dama da. (husker jeg). 

 

Og hu så etter en utlending, (husker jeg). 

 

Og da ble jeg litt bekymra for hu unge dama, (husker jeg). 

 

For hvorfor leita ei norsk fjortiss-dame. 

 

(Som ikke hadde fått pupper engang). 

 

Etter en utlending, i Karl Johan, seint en natt til søndag. 

 

Nei, det endte med at jeg sa at hu unge jenta, at hu kunne få sitte på hjem med meg, i en taxi. 

 

For hu bodde i Tromsøgata, sa hu. 

 



Og den gata visste jeg jo godt hvor var. 

 

For der bodde jo søstera mi Pia. 

 

(Og hu hadde bodd der, i 5-6 år vel, på den her tida. 

 

I to forskjellige leiligheter. 

 

Som begge lå, (litt fra hverandre), i Tromsøgata, da). 

 

Og da taxien kom fram, til Tromsøgata. 

 

(Som ikke var en så utrolig stor omvei, fra der jeg selv bodde). 

 

Så var jeg fortsatt rimelig full og kåt da, (husker jeg). 

 

Og syntes nok at det var litt kjedelig, å måtte dra hjem alene, fra byen, etter å liksom ha hatt draget, 

på ei fin dame, på Studenten der, (en time eller noe sånt tidligere), da. 

 

Så jeg prøvde å overtale hu unge dama, til å bli med hjem til meg, til St. Hanshaugen da, (husker 

jeg). 

 

Men hu ville ikke det da, (husker jeg). 

 

Så jeg sa til slutt til hu dama, at det var greit, at hu bare gikk ut av drosjen, (uten å betale noe på 

drosjeregninga), da. 

 

For hu dama var jo rimelig ung, når jeg tenker på det. 

 

Selv om jeg jo var rimelig full, denne kvelden. 

 

Og hu dama jo hadde på seg en gjennomsiktig topp. 

 

Som jeg reagerte litt på, (husker jeg), siden alle de andre damene, på byen, gikk med kåper og sånn, 

da. 

 

Og siden disse Studenten-damene liksom hadde gjort meg så kåt og gæern da, (for å si det sånn). 

 

Men jeg kom liksom til fornuften, i taxien der, da. 

 

(Til slutt ihvertfall). 

 

Og lot hu unge dama, bare få gå ut av drosjen, da. 

 

Selv om den pakistanske drosjesjåføren, (som var i 40-åra kanskje vel), av en eller annen grunn 

begynte å blande seg. 

 

Og ville at hu unge dama skulle bli med hjem til meg, (på St. Hanshaugen), da. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men jeg kunne ikke tvinge hu unge dama til det, syntes jeg. 



 

Så jeg sa at hu bare kunne gå ut av drosjen, da. 

 

Siden hu var så ung, og ikke ville bli med heller, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Det var vel forresten ikke om vinteren det, at jeg traff hu unge fjortiss-dama, seint en natt til søndag, 

i Karl Johan. 

 

For jeg gikk vel selv bare med en tennis-skjorte på meg, mener jeg å huske. 

 

Men hu fjortiss-dama var ihvertfall mye mer sexy kledd, enn de andre damene, i Karl Johan, den 

her kvelden da, (mener jeg å huske). 

 

 

 

Kapittel 246: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XIX 

 

Da jeg jobbet, (som kasserer og seinere også ferskvaremedarbeider), på OBS Triaden, i Lørenskog. 

 

(Fra høsten 1990 til desember 1992). 

 

Så var det sånn, at mens Forbrukersamvirket Lørenskog eide hypermarkedet. 

 

(Forbrukersamvirket Lørenskog kjøpte hypermarkedet av Paulsen, (som startet Rema-butikk på 

Furuset-senteret), eller noe i den duren. 

 

Og så eide de hypermarkedet på Triaden, i et drøyt års tid, vel. 

 

Før de gikk konkurs, og Forbrukersamvirket Lillestrøm overtok. 

 

Noe sånt). 

 

Så var det en disponent, som 'regjerte', på Matland/OBS Triaden. 

 



Og han het Nakkim, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Skjalg Nakkim het forresten han disponenten. 

 

Fant jeg ut nå, når jeg søkte, på bloggen. 

 

For det er med en e-post fra han, i Min Bok 2, forresten. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens Nakkim var disponent, på OBS Triaden. 

 

Så måtte alle vi, (som jobba i kassa ihvertfall), på et slags smilekurs, i et møterom, (eller noe sånt), 

på OBS Triaden der, (husker jeg). 

 

Og det var vel en foredragsholder, som var leiet inn, (av Nakkim vel), tror jeg, som holdt det kurset. 

 

(Hvis det ikke var Nakkim selv, da). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det vi lærte, på det kurset, på OBS Triaden. 

 

Det var at vi skulle være vennlige og tolerante, mot våre kolleger, når vi samarbeidet, da. 

 

Vi lærte at det var menneskelig å feile. 

 

Og at vi skulle være positive, og ikke liksom mobbe noen, for å ha gjort en enkelt feil, da. 

 

Vi skulle heller prøve å være konstruktive, (og ikke destruktive), da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og dette kurset, på OBS Triaden. 

 

Det må vel ha vært, i 1990 eller 1991 en gang, (vil jeg tippe på). 

 

Og det vi lærte på dette kurset/møtet. 

 

Det hadde jeg nok i bakhodet, resten av den tida, som jeg jobba, på OBS Triaden, da. 

 

Og også i Geværkompaniet og i Rimi, (vil jeg nok tippe på). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og mens jeg jobbet som assistent, på Rimi Bjørndal, fra våren 1996 til høsten 1998. 

 

Så ble jeg jo satt til å være tippeansvarlig der, (av butikksjef Kristian Kvehaugen), så og si hele den 

tida, som jeg jobba der, (som assistent), da. 

 

Så jeg var jo nesten en mester i tippeavdelingen, (må man vel si), da vi fikk tipping, på Rimi 

Lambertseter, (hvor jeg jo jobbet som butikksjef), i 1999. 

 

Men en gang, så ringte det ei 'tippe-dame', fra hovedkontoret, da. 

 

(Og det hadde aldri skjedd, (såvidt jeg vet ihvertfall), den tida som jeg jobba, på Rimi Bjørndal. 

 

At de på hovedkontoret ringte, for å klage på tippeoppgjørene mine, da. 

 

Iløpet av de cirka to årene som jeg jobbet som tippeansvarlig der). 

 

Og da var det en liten bagatell, (og knapt nok det, tror jeg), når det gjaldt et tippeoppgjør, som hu 

tippe-dama ringte for å klage på, da. 

 

Og da var jeg bare vennlig og sa at det skal vi fikse, (eller noe sånt). 

 

Og da begynte hu tippe-dama liksom å 'jatte' og latterliggjøre meg, (over telefonen da), husker da. 

 

Og sa sånn, 'ja, det er menneskelig å feile', osv. 

 

Og at dette hadde hu hørt mange ganger før. 

 

(At det var menneskelig å feile). 

 

Og jeg skjønte det, at de ikke var enige i dette, på hovedkontoret til Rimi, da. 

 



Så jeg gikk skjenn, rett og slett, av hu tippe-dama, da. 

 

Som var i en stabs-funksjon, på hovedkontoret. 

 

Enda Rimi visste at jeg hadde jobba på OBS Triaden, før jeg begynte i Rimi. 

 

Så da burde ikke jeg fått skjenn for å gjøre jobben min, sånn som jeg hadde lært det, på OBS, 

(mener jeg). 

 

Men Rimi hadde visst en slags fascistisk filosofi, da. 

 

(Omtrent som Hitler, eller noe sånt). 

 

I Rimi var det visst ikke lov å være menneskelig. 

 

I Rimi så skulle man visst ikke gjøre så mye som en eneste liten feil. 

 

Og man ble liksom latterliggjort og ydmyket, da. 

 

Enda jeg jo hadde gått tre år på handel og kontor. 

 

(Og to år på NHI). 

 

Og var data-økonom. 

 

Og hadde hatt regnskap det første året, på handel og kontor, ihvertfall. 

 

Og hadde bakgrunnen i orden. 

 

Og jeg hadde jo også vært tippeansvarlig, i to år, på Rimi Bjørndal. 

 

(Som en av mine ganske mange arbeidsoppgaver der). 

 

Og jeg hadde vel klart den arbeidsoppgaven bedre enn de som hadde det ansvaret før meg, tror jeg. 

 

(Ihvertfall fikk jeg det inntrykket selv). 

 

Så Rimi var helt klart fascistisk de, vil jeg si. 

 

(Eller de ble ihvertfall det, rundt årtusenskiftet en gang). 

 

Hvis man skal dømme av hu tippe-dama, ihvertfall. 

 

(Aud, eller hva hu het). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St.  Hanshaugen. 



 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 247: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XX 

 

Det var også sånn, de siste månedene jeg bodde, i Oslo. 

 

At jeg overhørte det, at noen 'kule karer', på St. Hanshaugen, sa det, at jeg vel kunne ha bodd i en 

hvilken som helst europeisk storby. 

 

Noe sånt. 

 

Men hvorfor disse kara, som jeg ikke visste hvem var, sa det her, om meg, (virka det som 

ihvertfall). 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, på min chatte-kanal #blablabla, rundt årtusenskiftet en gang, vel. 

 

At Tosh, (også kjent som Torstein Bjørnstad), fra Trondheim, som pleide å henge en del der. 

 

Han sa det en gang, (om et eller annet som jeg ikke husker hva var nå), at: 'Det er B'. 

 

Og uten at jeg forstod hva Torstein Bjørnstad mente med 'B', da. 

 

Men jeg begynte å herme etter TV-programmet 'Bit for bit', som var på NRK, på 70/80-tallet, vel. 

 

For det TV-programmet hadde med en sånn 'datastemme', som sa enten A eller B, når deltager A 

eller B, trykket på en knapp, (for å si riktig svar, på et eller annet spørsmål), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, like etter at jeg hadde begynt å studere, ved ingeniørhøyskolen. 

 



(Noe jeg jo begynte med, høsten 2002). 

 

Så la jeg merke til det, (husker jeg). 

 

En gang som jeg skulle ta bussen ned til sentrum, (var det vel). 

 

(Før det gikk opp for meg, at 21-bussen til Aker Brygge, vel var en mye smartere buss å ta, (for å 

komme seg HiO IU, fra der jeg bodde)). 

 

Så husker jeg at jeg la merke til det. 

 

At det satt en ung ortodoks jøde, (må det vel ha vært). 

 

Med noe svart hodeplagg av noe slag vel, på en benk, på St. Hanshaugen. 

 

Han venta på 37-bussen i retning av Ullevål, (tror jeg at det må ha vært). 

 

(Noe som kanskje var litt rart, siden de fleste vel skulle ned til sentrum, for å dra på jobb, eller noe 

lignende, på den her tiden av døgnet). 

 

Men jeg stusset ikke så mye over dette, (husker jeg). 

 

For jeg husket jo da de to unge St. Hanshaugen-damene, som jeg hadde møtt, seint en natt til 

søndag, en gang, (et par år før det her, mens jeg jobba som butikksjef, på Rimi Lambertseter, var det 

vel), utafor Rimi-bygget, i Waldemar Thranes gate 5. 

 

(De som hadde sagt at de bodde like ved synagogen. 

 

Som jeg har skrevet om i et tidligere kapittel). 

 

Så jeg var jo klar over det, at det fantes en synagoge, (og sikkert også en del jødisk kultur), på St. 

Hanshaugen. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hvis det ikke var kronprins Haakon som satt der, da. 

 

(På den benken). 

 

Og skulle på noe sermonielle greier, (eller noe sånt). 

 

For han bodde jo like ved der, (hvis jeg har forstått det riktig). 

 

Så det kan vel kanskje ha vært han og. 

 

Hvem vet. 

 

Hm. 



 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Der man stod og venta på 37-bussen, (ned mot sentrum), på St. Hanshaugen, forresten. 

 

Så står man utenfor en kirke, husker jeg. 

 

Det er en stenkirke. 

 

Og jeg husker at jeg noen ganger stod og kikket litt, på noe informasjon og sånn, for den kirken, den 

første tiden, mens jeg studerte, ved ingeniørhøyskolen. 

 

(Mens jeg stod og venta på bussen, om morgenen, da. 

 

Og nok var litt trøtt, tror jeg. 

 

Siden jeg er rimelig b-menneske, da. 

 

Må man vel si). 

 

Tidligere, når jeg skulle på jobb, på Rimi, (mens jeg jobba heltid der). 

 

(I de periodene som jeg ikke hadde bil, da). 

 

Så hadde jeg pleid å ta bussen fra en holdeplass lenger ned mot sentrum, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Men når jeg gikk på HiO IU, så pleide jeg å ta bussen fra ved selve St. Hanshaugen der da, (husker 

jeg). 

 

(Det var bare sånn det ble, liksom. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men den nevnte kirken, på St. Hanshaugen. 

 

Den har jeg aldri vært og sett på, hvordan ser ut, fra innsiden, (må jeg innrømme). 

 

Men en gang, mens jeg stod der, (på St. Hanshaugen), og venta på bussen, (ned mot sentrum), når 

jeg skulle til HiO IU, (i Vika), da. 

 



Så var det ei sør-europeisk dame, (eller noe sånt), som spurte meg, (på engelsk vel), om den 

bygningen bak meg, var kirken da, (husker jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg mente vel å ha forstått det, at den bygningen, var en kirke, da. 

 

Så jeg svarte at det var kirken, da. 

 

Men hva den kirken het igjen. 

 

Det husker jeg ikke. 

 

Og om det var statskirken eller en katolsk kirke. 

 

(Siden det var ei sør-europeisk dame, (eller noe sånt), som skulle på besøk der, mener jeg). 

 

Det vet jeg ikke. 

 

Men det må vel ha vært statskirken, tror jeg. 

 

For det ligger jo en katolsk kirke lenger ned i Ullevålsveien/Akersgata der. 

 

Nesten nede ved regjeringskvartalet. 

 

(Mener jeg å huske. 

 

For det var jo like ved den katolske kirken der, så gikk jo Axel på Steinerskole, (i et år eller to), 

mener jeg å huske, at Axel viste meg en gang, på begynnelsen av 90-tallet, vel. 

 

Axel gikk jo på skole der, i et år eller to. 

 

Før han begynte på Bogstadveien spesialskole, da). 

 

Så det må vel ha vært statskirken, som holdt til, i den nevnte kirken, på St. Hanshaugen. 

 

Det var en stor kirke, hvis jeg ikke tar helt feil. 

 

Men den skilte seg liksom ikke så mye ut, fra nabobygningene, syntes jeg. 

 

(Ihvertfall ikke sånn jeg husker det nå). 

 

Så det var ikke sånn at jeg pleide å tenke så mye på den kirken. 

 

Men jeg mener å huske at noen ganger hørte kirkeklokker, når jeg var fyllesyk, enkelte søndager. 

 

(Etter at jeg hadde vært ute på byen, da. 

 

Jeg var jo bare 25 år, da jeg fikk meg den Rimi-leiligheten, i 1996. 

 

Så var ikke fritt for at det ble en del byturer. 

 



For å si det sånn). 

 

Og jeg husker også det, at hvis jeg stod på Rimi-hybelleiligheten min sin ganske lille terrasse. 

 

(Eller hvis jeg så ut av vinduene, fra Rimi-leligheten min, da). 

 

Så kunne jeg se noen slags grønne metal-løk-kupler, på taket, av den nevnte kirken, (i 

Ullevålsveien), da. 

 

Så dette var kanskje en russisk-ortodoks kirke. 

 

Siden den hadde nok slags løk-kupler, mener jeg. 

 

(For å tulle litt). 

 

Hm. 

 

Hvorfor hadde denne kirken noen slags løk-kupler? 

 

Det kan man vel kanskje lure på. 

 

Det var jo nesten som at man ventet på at Marit Christensen skulle dukke opp, ute i krysset 

Waldemar Thranes gate/Ullevålsveien der, med noen nyheter fra Moskva, (eller noe lignende). 

 

Når man så de løk-kuplene, (eller hva man skal kalle dem), på taket, av den kirken, på St. 

Hanshaugen der da, (vil jeg si). 

 

(For å overdrive litt, men likevel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

PS. 

 

Jeg sjekka på Google Maps nå. 

 

Og den kirken, som jeg skriver om ovenfor. 

 

Den heter Markus kirke, så jeg nå. 

 

Og hovedinngangen var visst fra en annen gate, stod det vel, på Wikipedia. 



 

Så jeg sa kanskje feil, til hu utenlandske dama, da. 

 

Det er mulig. 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 2. 

 

Og når man ser på den Wikipedia-siden, for Markus kirke. 

 

Så virker det som at det bare er en løk-aktig kuppel, som man kan se. 

 

Hvis man ser opp mot nord-vest, (mot Ullevål cirka), fra Rimi-leilighetene, (i Waldemar Thranes 

gate). 

 

Men jeg mener å huske det, at det var ihvertfall to sånne løk-aktige kupler, som man kunne se da. 

 

Så det er mulig at det finnes enda en kirke, (eller noe lignende), 'gjemt' inni de første par kvartalene. 

 

Som går fra Waldemar Thranes gate og opp mot Ullevål. 

 

På den vestre siden av Ullevålsveien, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn er nok det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 3. 

 

Jeg sjekka Google Maps nå. 

 

Og der ser det ut som at det er to 'løkaktige' kupler, på Markus kirke, da. 

 

Men på Wikipedia på norsk sin side, for denne kirken. 

 

Så klarte jeg bare å se en sånn kuppel, da. 

 

Men det virker som at den kirken faktisk har to 'løkaktige' kupler, da. 

 

(På Google Maps). 

 



Og det stemmer også ganske bra, med sånn jeg mener å huske at det var. 

 

Fra utsikten min, fra Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, da. 

 

(Hvor jeg bodde fra januar/februar 1996 til september 2004, da). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

PS 4. 

 

Det står forresten også på Wikipedia. 

 

At Markus kirke er en mur-kirke. 

 

Og ikke en sten-kirke, (som jeg skrev ovenfor). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

 

 

Kapittel 248: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXI 

 

Det var også sånn, (husker jeg). 

 

At den første tiden, etter at jeg overhørte det, at jeg var forfulgt av 'mafian', i desember 2003. 

 

Så lurte jeg på hva skal jeg gjøre, hvis mafian prøvde å ta meg, når jeg handler i butikken, liksom. 

 

(For jeg hadde jo en AG3, fra Heimevernet, hjemme. 

 

Så jeg var ikke like bekymret, når jeg var hjemme, da. 

 

Selv om den AG3-en mangla tennstempel og tennstempel-fjær, på den tida jeg overhørte det, at jeg 

var forfulgt, av 'mafian'. 

 

For et år eller to før jeg overhørte det. 

 

Så måtte alle HV-folk sende inn noen deler av AG-en, til Heimevernet, da. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Som jeg vel har skrevet om i et tidligere kapittel). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men jeg hadde lest det, i Aftenposten vel, at narkomane osv., pleide å gå rundt med skrutrekkere i 

lomma, osv. 

 

Og jeg var rimelig desperat, da. 

 

For man må jo ha mat, liksom. 

 

Så jeg bare fant en skrutrekker. 

 

(For jeg hadde en skuff, (under stereoanlegget, i en hvit kommode), hvor jeg hadde en del verktøy 

og sånn, da. 

 

Og den kommoden kan muligens ha tilhørt Kirsten Ancona. 

 

Men så har jeg nok klart å få med den hvit-lakkerte kommoden, (som var i samme stil som senga til 

Kirsten Ancona, må man vel si), til Ungbo, da jeg flytta, fra Høybråtenveien, (der jeg leide et rom 

av mora til Kirsten Ancona, nemlig Mette Holter). 

 

Noe sånt). 

 

Også hadde jeg den skrutrekkeren i lomma, da. 

 

(For å ha i selvforsvar, da). 

 

Før jeg gikk for å handle mat, i den Rimi-butikken, som lå en del hundre meter, nærmere Kiellands 

Plass og Akerselva, da. 

 

(Altså ikke den Rimi-butikken som lå i det samme bygget, hvor jeg selv bodde. 

 

Men en nyere Rimi-butikk, som dukket opp rundt årtusenskiftet vel, (på et nytt senter, i Waledemar 

Thranes gate, som lå omtrent midt mellom Ullevålsveien og Uelands gate, da. 

 

Og som vel heter St. Hanshaugen senter, ettersom jeg kan tyde det, etter å ha sjekket på Google 

Maps). 

 

Uten at jeg vet hvorfor Rimi ville ha butikkenen sine så tett. 

 

Men de ville kanskje konkurrere mot den lokale Rema-butikken, da. 

 

Som lå i det samme kvartalet. 

 

Men med litt dårligere beliggenhet, (må man vel si). 

 

Siden den Rema-butikken lå i parallell-gaten Bjerregaardsgate, da. 

 



Som vel må sies å være en bakgate, sammenlignet med Waldemar Thranes gate. 

 

Noe sånt). 

 

Og i den Rimi-butikken, så var det noen kule St. Hanshaugen-folk, da. 

 

(Husker jeg). 

 

En mann og en dame i slutten av 20-årene, kanskje. 

 

Og jeg husker at jeg overhørte det, at han mannen sa til kona si, (eller hva hu var). 

 

Noe om at jeg gikk med en skrutrekker i lomma, da. 

 

Og da ble jeg rimelig flau, (husker jeg). 

 

Så etter det, så slutta jeg å gå rundt med en skrutrekker i lomma, da. 

 

(Selv om jeg hadde overhørt, at jeg var forfulgt, av 'mafian'). 

 

Men man kanskje kan lure på det, hvordan han St. Hanshaugen-karen, kunne se det. 

 

(Hvis jeg hørte det riktig). 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang mens jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Så søkte jeg på en jobb, på Sainsbury's, i London, (husker jeg). 

 

Det var en jobb, som leder for en 'off licence'-avdeling, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Altså for den avdelingen, som solgte øl, vin og sprit, (i butikken), da. 

 

Og dette må ha vært i en periode, som jeg var rimelig lei, av Oslo, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Muligens etter at jeg var på ferie, i London, sommeren 2003. 

 

(Men før jeg overhørte det, at jeg var forfulgt, av 'mafian', i desember 2003, da). 

 

Noe sånt. 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den første perioden, som jeg jobba, på Rimi Lambertseter. 

 

Nemlig fra høsten 1993 til våren 1996. 

 

(Da jeg jobbet som butikkmedarbeider, låseansvarlig, aspirant og assisterende butikksjef, i den 

butikken). 

 

Så var det ei kundedame, som handla fast der, som het Fru Sommer, (mener jeg å huske). 

 

Og hu Fru Sommer, hu skulle alltid ha masse ekstra-service, (eller noe lignende), da. 

 

Ihvertfall så var det sånn, at assisterende butikksjef Hilde fra Rimi Hellerud. 

 

Hu gjorde liksom alltid narr av Fru Sommer, da. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og det var også ei danske kunde-dame der, som Hilde fra Rimi Hellerud ikke klarte, (husker jeg). 

 

(Det var muligens mora til Jan Henrik, (som seinere begynte å jobbe der)). 

 

Men jeg hadde ikke noe problemer med disse gamle 'hurpe-kundene', på Rimi Lambertseter, da. 

 

Men så hadde jo jeg jobba, som kasserer, på OBS Triaden, (som var et stort hypermarked), blant 

annet. 

 

Og den butikken, den satt kundeservice veldig høyt, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

For den butikken konkurrerte blant annet mot et hypermarked som het Maxi Skårer. 

 

Og det var en av Norges største matbutikker, da. 

 

(Som også Matland/OBS Triaden var). 

 

Og Maxi Skårer lå bare noen hundre meter unna OBS Triaden, da. 

 

(I den andre enden av Skårersletta). 

 

Så det var jo veldig stor konkurranse, mellom matbutikkene, uti Lørenskog der. 

 

Så jeg var vent med å tenke sånn, at vanskelige kunder var en del av jobben liksom, da. 

 

Så jeg prøvde å ikke ta det personlig, hvis en kunde var vanskelig, da. 

 



Men jeg prøvde vel bare å yte kundeservice, på en profesjonell måte, liksom. 

 

(For jeg hadde jo gått tre år på handel og kontor også. 

 

Og lært at: 'Kunden har alltid rett', osv. 

 

Som det het, på den tiden, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 249: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXII 

 

Jeg leste mer på Wikipedia her om dagen, (i dag er det 21. august 2013), forresten. 

 

Og der hvor Haldis eide leilighet, ved Kiellands Plass. 

 

(Der hvor jeg bodde, de par første ukene, som jeg bodde, i Oslo. 

 

Høsten 1989. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Der heter det Ila-komplekset, (så jeg nå). 

 

Og denne leiligheten kjøpte jo Haldis, en gang på første halvdel av 80-tallet, (må det vel ha vært). 

 

Og jeg husker det, at jeg var så fascinert, av denne leiligheten, til Haldis, i Oslo. 

 

For det boligkomplekset, (som ble bygget, av Oslo kommune, og stod ferdig, i 1930, stod det, på 

Wikipedia), det ser veldig flott ut da, (må man vel si). 

 

Boligkomplekset er bygget på en symetrisk måte, (må man vel si). 

 

Og boligkomplekset består ikke av moderne, firkantede og funksjonalistiske 70-talls-blokker. 

 

Men det er snakk om delvis buede bygninger i nyklassisk stil, da. 



 

(Var det vel, at det stod, på Wikipedia). 

 

Og disse byggene står altså symetrisk, rundt en flott trapp, som heter Ila-trappen, så jeg på 

Wikipedia nå. 

 

Og den Ila-trappen, den skal visstnok minne om en kjent trapp, (spansketrappen vel), i Roma, da. 

 

Så det var ikke fritt for at jeg ble imponert, når jeg så dette boligkomplekset, (husker jeg). 

 

Og det var også to fine ulve-statuer, på hver sin side, av Ila-trappen. 

 

(Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Og disse ulvestatuene, de er visst i bronsje, (leste jeg på Wikipedia nå). 

 

Og de er laget av en Rauland-kunstner, ved navn Dyre Vaa vel, (leste jeg på Wikipedia). 

 

Og han hadde visst også laget blant annet svanefontenen, utenfor Oslo rådhus. 

 

Og også sjøfartsmonumentet i Bergen. 

 

Og det hadde visst vært cirka 30.000 personer tilstede, (eller noe sånt), ved åpningen av dette 

boligkomplekset, i 1930. 

 

(Så jeg på Wikipedia, må det vel ha vært). 

 

Og jeg husker at jeg skrøyt av denne leiligheten til Haldis, til blant annet Espen Melheim, som gikk 

i klassen min, på Svelvik ungdomsskole, (og også på Berger skole, før den tid igjen), da. 

 

For i Ila-komplekset, så hadde de også Sky Channel, (var det vel), allerede på midten av 80-tallet, 

da. 

 

Og Sky Channel, den TV-kanalen, den hadde vi bare lest om, på TV-programsidene, i avisene, på 

Berger, på den her tida. 

 

Så jeg foreslo til og med det, at vi kunne dra og se på Haldis sin leilighet, i Ila-komplekset, når vi 

skulle på klassetur, til Oslo, da. 

 

Men det ble ikke noe av, da. 

 

For det å få nøkkelen til den leiligheten, av Haldis, det var vel kanskje ikke så enkelt. 

 

(Og det bodde vel kanskje også noen der. 

 

For vanligvis, så gjorde det vel det). 

 

Og vi hadde bare tre timer, (på denne klasseturen), til å gå rundt for oss selv, (i små grupper), i Oslo 

sentrum, da. 

 

(Etter at det 'offisielle' programmet var ferdig. 

 



Og det pleide enten å være bedriftsbesøk eller museumsbesøk. 

 

Det varierte litt, for vi var vel på klassetur til Oslo, minst en gang i året, mens jeg gikk på Svelvik 

ungdomsskole. 

 

Og det samme da jeg gikk på handel og kontor, på Sande videregående). 

 

Så det hadde kanskje blitt litt stress, å dratt opp til Uelands gate, da. 

 

Men det hadde vel nesten vært verdt turen. 

 

For den Ila-trappen er vel nesten verdt et besøk i seg selv, bare den, (må man vel si). 

 

(Med de fine ulvestatuene, osv). 

 

Og dette var jo like ved Kiellands Plass osv., og så. 

 

Og det var en døgnåpen bensinstasjon, rett over gaten, fra Ila-komplekset, (husker jeg). 

 

(Og den bensinstasjonen, (Norol/Statoil Kiellands Plass), den var nesten som en del av Ila-

komplekset, må man vel si. 

 

For der den bensinstasjonen lå, så var det meningen at det egentlig skulle ligge en park, som liksom 

hørte til Ila-komplekset, da. 

 

Så det var vel kanskje derfor at jeg havnet på den bensinstasjonen så ofte. 

 

Både de par ukene jeg bodde, i Ila-kompekset. 

 

Mens også seinere, blant annet da jeg bodde på St. Hanshaugen, et par steinkast unna. 

 

Hvem vet). 

 

Men jeg visste ikke helt veien, til Ila-komplekset, fra Oslo sentrum, (husker jeg). 

 

(På den tida, som jeg gikk, på ungdomsskolen). 

 

Men da jeg bodde der, (i et par uker), høsten 1989, så fant jeg jo ut det, av det vel bare tok cirka tjue 

minutter, å gå ned til sentrum, derfra. 

 

Selv om jeg ikke likte like godt, å gå i Uelands gate/Maridalsveien. 

 

Som å gå i Akersgata/Ullevålsveien. 

 

(Noe jeg ofte pleide å gjøre, mens jeg bodde, på St. Hanshaugen, (fra 1996 til 2004)). 

 

Det er liksom noe litt vel østkant-aktig, ved å gå, nederst i Maridalsveien, (synes jeg). 

 

Mens Akersgata liksom er et mye mer sentralt sted, da. 

 

(Med regjeringskvartalet, avis-husene, Deichmanske bibliotek og Karl Johan, osv). 

 



Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg tror at Haldis bare betalte cirka 150.000, for den leiligheten i Ila-komplekset, på første halvdel 

av 80-tallet, (en gang). 

 

Og det var visst et røverkjøp, som hun fikk til. 

 

Siden han som bodde der, hadde fått økonomiske problemer, (eller noe sånt). 

 

(Husker jeg at Haldis sa til faren min, (med en ganske fornøyd tone vel), mens vi kjørte i Uelands 

gate, vel. 

 

Etter at vi hadde vært og sett på Haldis sin eldste sønn Viggo Snoghøj/Snowhill, som hadde holdt 

foredrag, (om body-building), på treningsstudioet, på Stovner Senter. 

 

Noe vel kun jeg var med på, (og ikke Christell), tror jeg. 

 

Og Pia bodde vel fortsatt hos mora vår i Larvik, på den her tida, tror jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var visst noen rare regler, for hvem Haldis kunne leie den leiligheten, (i Ila-komplekset), ut 

til. 

 

Nå var det jo Oslo kommune, som bygget Ila-komplekset, i sin tid, (leste jeg, på Wikipedia). 

 

Så det er mulig at Oslo kommune eier Ila-komplekset ennå. 

 

(Hva vet jeg). 

 

Og at Haldis bare eier en slags rett til å bo der, (eller noe lignende). 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg skrev jo det, i et av de forrige kapitlene. 

 

At jeg liksom gikk en 'rar' vei hjem, etter at jeg hadde tatt taxi, til Statoil Kiellands Plass. 

 



Den siste dagen, som jeg jobbet, på Rimi Bjørndal, (i desember 2003). 

 

Etter at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Og den 'rare' veien. 

 

Det var altså at jeg gikk opp Ila-trappen, da. 

 

Og videre bortover, 'oppi der', litt ovenfor, (og langs), Waldemar Thranes gate, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og når det gjelder Aleksander Kiellands plass. 

 

Så synes jeg at det er mye trafikk, rundt den parken. 

 

Så jeg har aldri sitti og slappet av, i den parken, (for å si det sånn). 

 

Selv om det var en telefonkiosk der, som jeg brukte, de par ukene, som jeg bodde, i Ila-kvartalet. 

 

(For å ringe søstera mi Pia og hennes venninne Cecilie Hyde. 

 

For å prate om de musikk-videoene, som jeg så i leiligheten til Haldis, på MTV, osv. 

 

Og også Christell ringte jeg jo derfra, for å spørre om å få telefonnummeret, til Nina Monsen. 

 

Men hu hadde jo flytta, til Lillehammer, sa Christell). 

 

Men så bodde jo jeg, i Ila-komplekset, i slutten av august, i 1989. 

 

Mens jeg gikk de første par ukene, på NHI. 

 

Og jeg var mer opptatt av å gå på byen, med Magne Winnem og Cecilie Hyde, som besøkte meg 

der, den første helgen, som jeg bodde der, vel. 

 

Og sånn ting, da. 

 

Enn å sitte i parken. 

 

Det var vel litt for kjølig, til å sitte så mye i parken, i slutten av august, (det året), tror jeg. 

 

Og jeg var jo litt opptatt av NHI og, da. 

 

Samt Oslo City, som var et relativt nyåpnet kjøpesenter, på den her tiden. 

 

Og jeg hørte også mye på Radio 1. 

 

Og så mye på MTV osv., da. 



 

Så det var ikke sånn at jeg lå og solte meg i parken, (Kiellands plass), hele tiden, mens jeg bodde, 

like ved den parken. 

 

Og jeg kan ikke huske at det lå noen toppløse damer, og solte seg der, heller. 

 

(De par ukene, som jeg bodde der). 

 

Det var nok mest i Frognerparken, at de pene Oslo-damene, lå og solte seg, (med eller uten topp), 

tror jeg. 

 

Kiellands Plass var vel ikke så usjenert. 

 

Siden den ligger langs Maridalsveien, (med en del trafikk), da. 

 

Og det hang også en del alkoholikere, i strøket der, på den tida, som jeg bodde der, (husker jeg). 

 

Og de ville kanskje ha trakassert folk, hvis de la seg ned, (for å sole seg), i den parken, da. 

 

(Det er mulig). 

 

Så det er ikke sånn, at jeg er like glad, i Kiellands plass, som Lillebjørn Nilsen synger om, at han er, 

i en sang som er ganske kjent, vel. 

 

Jeg må liksom tenke meg om, for å prøve å skjønne, hva det er som er så fint, med Kiellands plass, 

når jeg hører den sangen. 

 

Og det er ikke kanskje ikke Kiellands plass, som er så utrolig fin, synes jeg. 

 

Men strøket rundt, likte jeg ganske bra ihvertfall, må jeg si. 

 

(Jeg føler meg liksom litt hjemme der, når jeg kjører forbi der for eksempel. 

 

Må jeg vel si). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og jeg hadde jo jobba, på CC Storkjøp, i Drammen, fram til uka før jeg flytta til Ila-komplekset, 

(tror jeg). 

 

Så jeg var vant med å kunne handle Pizza Grandiosa, til i underkant av tredve kroner, osv. 

 

(For CC Storkjøp hadde ganske lave priser, da). 

 

Men jeg husker at jeg nevnte det, til Magne Winnem, da han var på besøk hos meg, i Ila-

komplekset. 

 

At det ikke lå noen 'budsjett-matbutikker', (som Rimi eller Rema), i nærheten av Ila-komplekset. 



 

Jeg måtte handle mat i storkiosker osv., (husker jeg). 

 

(Det lå en i krysset Waldemar Thranes gate/Uelands gate, blant annet). 

 

Så jeg brukte jo omtrent dobbelt så mye penger, på mat. 

 

Da jeg bodde, i Ila-komplekset. 

 

Enn det jeg hadde gjort, da jeg bodde, på Bergeråsen, (noen måneder tidligere). 

 

Men da jeg flytta til St. Hanshaugen. 

 

(6-7 år seinere. 

 

På begynnelsen av 1996). 

 

Så lå det et par Rimi-butikker og også en Rema-butikk, i gåavstand, fra Ila-komplekset, (husker 

jeg). 

 

Men det hadde jeg ikke klart å finne, i 1989, (husker jeg). 

 

Men så bodde jeg der bare i et par uker, da. 

 

Så det er mulig at den Rimi-butikken, i Waldemar Thranes gate 5, fantes, på den her tida. 

 

(Altså i august 1989). 

 

Isåfall så kunne jeg jo bare ha gått og handla mat der. 

 

(For det var vel bare cirka 5-10 minutter å gå dit). 

 

Eller kanskje Rema-butikken i Bjerregaardsgate fantes, i 1989? 

 

Hvem vet. 

 

Den butikken fantes ihvertfall litt ut på 90-tallet, (mener jeg å huske). 

 

(Fra et besøk hos Cecilie Hyde, som søstera mi vel dro meg med på. 

 

Kan det vel kanskje ha vært, at jeg husker den Rema-butikken. 

 

For da gikk jeg og handla røyk, (eller noe sånt), der. 

 

(For jeg måtte betale med kort, vel). 

 

Mens jeg egentlig var på besøk, (hos en eller annen Svelvik/Sande-dame), mener jeg å huske. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Waldemar Thranes gate. 

 

Den blir plutselig breiere. 

 

Akkurat utafor Rimi-bygget, (der jeg bodde, på St. Hanshaugen). 

 

Og det er fordi, at byplanleggerne, hadde planer om å lage motorvei, gjennom Waldemar Thranes 

gate, i gamle dager. 

 

(Mener jeg å ha lest om, i Aftenposten vel, på den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen). 

 

Antagelig før folk ble så opptatt av forurensing osv., da. 

 

Så Waldmar Thranes gate, er delvis veldig bred, da. 

 

Så man må vel si at det er en spesiell gate. 

 

Den krysser også Akerselva. 

 

Og det er nesten litt rart at den gaten heter det samme, etter krysset Uelands gate/Waldemar Thranes 

gate, (synes jeg). 

 

For jeg har også sett på kartet, at retningen på den gata, forrandrer seg litt, ved det krysset, (altså 

ved Kiellands plass der), da. 

 

Og det krysset er også veldig stort. 

 

Så jeg tenkte vel ikke akkurat alltid på Waldemar Thranes gate, på Akerselva-sida av Maridalsveien, 

som Waldemar Thranes gate liksom, da. 

 

Det ble som noe litt rart ihvertfall, siden denne gaten krysser Akerselva, da. 

 

Og dermed også krysser grensen mellom øst- og vest-kanten, (i Oslo), da. 

 

En grense som kanskje er litt skummel, (må man vel nesten si). 

 

Siden det vel er en del kulturforskjeller osv., mellom østkanten og vestkanten, (tror jeg ihvertfall). 

 

Dette er vel et kjent tema ihvertfall, (mener jeg). 

 

Dette med forskjellen mellom øst- og vest-kanten, (i Oslo), da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



En annen ting, som jeg kan ta med om, fra det strøket som jeg bodde i, på/ved St. Hanshaugen. 

 

Det er at det apoteket, som ligger ved krysset Ullevålsveien/Waldemar Thranes gate. 

 

Det heter Ila Apotek. 

 

Selv om grensen mellom Ila og St. Hanshaugen, vel ligger flere kvartaler lenger øst. 

 

(Mener jeg å ha skjønt, fra Wikipedia, ihvertfall). 

 

Det senteret, som ligger noen hundre meter lenger øst, (i Waldemar Thranes gate), enn Ila Apotek. 

 

Det heter jo St. Hanshaugen senter. 

 

Så Ila Apotek, det ligger på feil side av St. Hanshaugen senter, (vil jeg si). 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn er vel det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 250: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXIII 

 

På den tida som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

(Noe jeg jo gjorde, fra høsten 1998 til høsten 2000). 

 

Så var det noen ganger problemer med å få tak i nok folk, til å jobbe, (husker jeg). 

 

Jeg husker at det var sånn, at en gang, så måtte jeg selv sitte i kassa, (husker jeg). 

 

Og da dukka det opp ei pakistansk dame, i 40-åra der, som begynte å fortelle det, at hu hadde jobba 

på en annen Rimi, (eller noe sånt). 

 

Og vi hadde ikke folk, da. 

 

Så jeg spurte henne, om hu kunne jobbe, den dagen, (eller noe sånt), da. 



 

Og det kunne hu da, (husker jeg). 

 

Og jeg fant noe arbeidstøy til henne, osv. 

 

Men hu gikk ikke inn på garderoben, for å skifte, (husker jeg). 

 

Hu skifta bare rett foran meg, i det rommet, som vi tidligere pleide å utpassere fra, (den første 

perioden, som jeg jobbet der, fra 1993 til 1996). 

 

(Altså i det rommet, som lå mellom garderoben og tellerommet, da). 

 

Mens hu sa at: 'Jeg er kvinne', (eller noe lignende). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så det var vel litt rart kanskje, at hu pakistanske dama, ikke ville gå inn på garderoben, for å skifte å 

skifte. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg flytta til St. Hanshaugen, på begynnelsen av 1996. 

 

Så måtte jeg henvende meg i Rimi-butikken, som ligger i det samme bygget, som leiligheten min lå 

i, (husker jeg). 

 

(Det er den butikken, i Waldemar Thranes gate 5, som nå, (22. august 2013), heter ICA Nær. 

 

Mener jeg å ha sett, på Google Maps). 

 

Og så ringte negerdama Sophia, (som bodde i naboleiligheten, (leilighet 304), og som seinere ble 

butikksjef, på Rimi Skullerud), til en slags vaktmester, som het Jan Terje Syvertsen, (tror jeg). 

 

(Noe sånt). 

 

Og så viste han Syvertsen meg leiligheten, og så fikk jeg nøkkelen til leiligheten, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og det ble litt rart, (husker jeg, at jeg syntes), at jeg måtte gå på Rimi, for å få nøkkelen, til 

leiligheten, liksom. 

 

Da ble det litt rart å handle der seinere, mener jeg. 

 

(Det ble litt 'svett', liksom. 

 

Må man vel si). 

 



Og hu Sophia hu var også veldig mutt, (må man vel si). 

 

Så jeg visste liksom ikke hvor jeg hadde henne, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så det var ikke sånn at jeg bare handla på Rimi i Waldemar Thranes gate 5, etter at jeg flytta inn, i 

det samme bygget. 

 

Jeg pleide noen ganger å gå ned til sentrum. 

 

(Den samme veien som Magne Winnem dro meg med. 

 

Da han dro meg med på valgkampåpningen til Høyre, høsten 1991. 

 

Som jeg har skrevet om i Min Bok 2). 

 

Og da pleide jeg å se, i bokhandler-butikker osv., på veien, (husker jeg). 

 

Og jeg gikk også innom og så, i den innvandrerbutikken, som lå i Bjerregaardsgate, (like ved 

Ullevålsveien), husker jeg. 

 

For i avisene så stod det jo om at det var så flott med det fargerike felleskapet, osv. 

 

For da fikk vi nordmenn så mye god mat, som vi kunne kjøpe, (i butikkene), osv. 

 

Men jeg fant ikke så mye god mat, i den innvandrerbutikken, (må jeg innrømme). 

 

Men de hadde noen pistasjnøtter, (i løs vekt), som jeg kjøpte noen ganger, (og som var ganske gode 

da), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den innvandrerbutikken, i Bjerregaards gate. 

 

Den forrandret seg flere ganger, iløpet av de 8-9 årene som jeg bodde, på St. Hanshaugen, (husker 

jeg). 

 

En sommer, (må det vel ha vært), på slutten av 90-tallet. 

 

Så husker jeg at det plutselig var ei ung pakistansk dame, som hadde begynt å jobbe der. 

 

Og jeg husker at jeg sa noe sånt som at butikken så mye bedre ut, (eller noe lignende). 

 

(Noe sånt. 

 

Jeg var kanskje litt prega av, å ha jobbet lenge i butikk, da. 

 



Det er mulig). 

 

Og hu pakistanske dama, sa at det hadde blitt nye eiere der, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg spurte hva noe slags mat som lå utstilt der var, da. 

 

Og den maten het visst samosa, (eller noe lignende), sa hu pakistanske dama, da. 

 

Og jeg prøvde en sånn samosa, da. 

 

(Som ikke kosta så mye penger, vel). 

 

Og det var noe slags deig med kjøtt i, vel. 

 

Noe sånt. 

 

Og det gikk vel greit ned. 

 

Selv om det ikke var sånn, at jeg pleide å kjøpe den retten hver dag, (for å si det sånn). 

 

Det var mest som noe snacks-mat, (må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men etter en stund så ble det nye eiere igjen, i den butikken, husker jeg. 

 

Jeg var innom der en gang iblant. 

 

For denne butikken var vel åpen på søndager og, (tror jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Og jeg jobba jo i butikk, så jeg syntes det var litt artig, å gå i forskjellige butikker, og se hvordan 

varer de solgte osv., da. 

 

Og plutselig en gang, rundt årtusenskiftet. 

 

Så sa en kar bak disken der til meg. 

 

At de hadde fått en egen avdeling, for sex-leketøy osv., bak et hjørne der liksom, da. 

 

Og da måtte jeg liksom gå og se, da. 

 

Og der hadde de plutselig fått mye forskjellig innen dildoer og alt mulig sånt, da. 

 

(Bak en vegg der, liksom). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og før de begynte med pornofilmer og sexleketøy, osv. 

 

Så husker jeg det. 

 

(Fra slutten av 90-tallet, vel). 

 

At denne butikken ikke tok ned GB-is skiltet sitt. 

 

Etter at GB-is, ble avviklet, i Norge. 

 

Og det klagde jeg på en gang da, (husker jeg). 

 

(En gang jeg tilfeldigvis gikk forbi denne butikken). 

 

Og jeg sa at til han pakistaneren, som dreiv den butikken, at han måtte ta ned GB-klovne-skiltet, 

som hang, utafor butikken, da. 

 

(Siden det var et år eller to siden, at GB-is, hadde lagt ned, i Norge, da). 

 

Men det ville ikke han pakistaneren som jobba der da, (husker jeg). 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så det er mulig at de som eide den butikken, ikke skjønte det, at det klovne-skiltet, hadde med GB-

is å gjøre, da. 

 

(Kanskje det skiltet hang der, da de kjøpte butikken. 

 

Siden denne butikken vel byttet eiere ganske ofte, tror jeg. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at mens jeg drev på med et programerings-prosjekt, (som ble kalt 

'Eiendomsmegler-program'), i Java, i andre semester, (vår-semesteret 2003), på HiO IU. 

 

Så holdt jeg på å gå tom for ark, til printeren, på søndagen før oppgaven skulle leveres, vel. 

 

(Noe sånt). 

 



For jeg var ikke så flink i Java-programmering. 

 

Så for å få det riktig, så likte jeg å se koden på papir, mener jeg å huske. 

 

(Noe sånt). 

 

Så dette var vel nesten som noe slags luksus, må man vel si. 

 

Når jeg jobba, med det Java-systemutviklings-prosjektet. 

 

(For jeg vil vel nesten kalle den oppgaven, (som jeg gjorde helt aleine, med unntak av at Dag 

Anders Rougseth, (som var den eneste andre personen på gruppa), hjalp til litt med 

brukerveiledningen, den siste dagen), for systemutvikling. 

 

Selv om vi først begynte med faget systemutvikling, i fjerde semester. 

 

Av en eller annen grunn). 

 

For det vanlige er jo å se på koden, på skjermen, vel. 

 

Men jeg var så vant til strukturert programmering, i Basic og Pascal. 

 

Men her var det snakk om objekt-orientert programmering, i Java. 

 

Så det var ikke sånn at jeg ikke behøvde å tenke, for å komme meg gjennom fagene, ved HiO IU. 

 

For det er stor forskjell på Pascal og Java. 

 

Og det er også stor forskjell på objektorientert programmering og strukturert programmering, vil jeg 

si)). 

 

Og da hørte jeg i denne innvandrer-butikken om de tilfeldigvis solgte pakker med printer-ark, da. 

 

(Siden denne butikken liksom var litt 'harry', da. 

 

Og for eksempel ikke tok ned GB-is-skiltet, selv om GB-is hadde lagt ned, i Norge, liksom). 

 

Og da fikk jeg kjøpt en pakke printer-ark, for hundre kroner, (eller noe lignende da), husker jeg. 

 

Og jeg fortalte da at de printer-ark-pakkene bare kosta halvparten, (eller noe lignende), på Rema. 

 

(For jeg mente at jeg hadde lagt merke til det. 

 

For jeg handla også noen ganger på Rema, i Bjerregaards gate, (på den her tida). 

 

For jeg var litt lei av å bare handle på Rimi, da). 

 

Og da sjekket jeg opp det, uka etter, (eller noe sånt), husker jeg. 

 

(Hva prisen var på printer-ark-pakker, på Rema, da. 

 

Og så fortalte jeg det, til han eieren, av denne litt lugubre innvandrerbutikken da, (må man vel kalle 



den), husker jeg. 

 

Og da svarte ikke han innvandrebutikk-eieren noe, (av en eller annen grunn), hvis jeg husker det 

riktig. 

 

Men jeg hadde flaks siden jeg fikk kjøpe ark der, da. 

 

Jeg var vel nesten en kjent kunde der, tror jeg. 

 

I perioder så var jeg helge-røyker, hvis jeg husker det riktig. 

 

(De siste årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Etter at problemene i Rimi begynte osv., var det vel). 

 

Så det hendte nok at jeg var innom både denne butikken, (og også for eksempel video-kiosken, ved 

siden av Ila Apotek), for å kjøpe en ti-pakning, med for eksempel Lucky Strike, (et sigarett-merke, 

som noen hadde anbefalt meg, rundt årtusenskiftet, vel). 

 

For jeg syntes nok muligens at det da ville ha blitt litt flaut, å kjøpe røyk, på Rimi. 

 

Siden det vel var litt kjent, i Rimi, at jeg hadde slutta å røyke, på midten av 90-tallet. 

 

(Mens jeg jobba som butikkmedarbeider, på Rimi Lamberseter, rundt 1994, var det vel). 

 

Og kassadamer, (som liksom var mine underordnede, på jobben, siden jeg jo jobbet som butikksjef, 

i en del år), de hadde vel kanskje begynt å baksnakke meg, (på jobben), hvis jeg plutselig hadde 

begynt å kjøpe røyk der, liksom. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 251: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXIV 

 

På St. Hanshaugen så var det forresten ganske lang vei, til nærmeste McDonalds eller Burger King. 



 

Men det lå en Maliks der, (husker jeg). 

 

Selv om jeg slutta å gå der så mye. 

 

For en gang jeg var der, (en søndag kveld vel), så var det en ansatt der, (en pakistaner eller noe), 

som var ganske uvennlig da, (mener jeg å huske). 

 

Så etter det, så slutta jeg å kjøpe Maliks-burgere, på søndager, da. 

 

(Selv om det hendte at jeg ble med Dag Anders Rougseth, (fra HiO IU), dit. 

 

Hvis vi jobba med noen skoleoppgaver, hjemme hos meg. 

 

For Rougseth var fan av Maliks, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var også et gatekjøkken til, på St. Hanshaugen. 

 

Og det lå ved siden av postkontoret, (i krysset Waldemar Thranes gate/Ullevålsveien), husker jeg. 

 

Og det gatekjøkkenet, det var også drevet av en pakistaner, da. 

 

Og jeg husker jeg spurte han hvordan gatekjøkkenet gikk. 

 

Og det gikk vel greit, hvis jeg husker det riktig. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg kjøpte vel burger der, en 3-4 ganger kanskje. 

 

Iløpet av de siste årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg bodde, i Ila-komplekset. 

 

(I august, i 1989). 

 

Så fortalte Magne Winnem det, forresten. 

 



At utestedet Tranen, som lå rett rundt hjørnet, for Ila-komplekset. 

 

Det var et utested, med et ikke så bra klientell, da. 

 

Så det utestedet har jeg aldri vært på. 

 

Og det utestedet er kanskje ikke så bra, for Ila. 

 

Hva vet jeg. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rougseth dro meg også med på en restaurant som het Schrøder en gang, (husker jeg). 

 

Og den restauranten, den ligger i Waldemar Thranes gate, da. 

 

Cirka ovenfor Kiwi-butikken til Tom fra 'Tom-gjengen'. 

 

Det var forresten utafor den restauranten, at bussen min, (21-bussen), til ingeniørhøyskolen, (eller 

ihvertfall Frogner), gikk. 

 

Og den restauranten, det var et såkalt brunt sted da, (må man vel si). 

 

Og hvorfor Rougseth likte seg der, det veit jeg ikke. 

 

Jeg ville vel heller gått på en pub, tror jeg. 

 

Men Rougseth ville kanskje ikke det, fordi han var ferdig med ungdomstida si da, (som han pleide å 

si). 

 

Så han gikk kanskje heller på litt lugubre restauranter, da. 

 

Det er mulig. 

 

(Og vi kjøpte vel bare en øl der, (på restaurant Schrøder), hvis jeg husker det riktig, forresten. 

 

Men det var jo greit, med noen avbrekk, fra skole-arbeidet, også. 

 

Det er jo sant. 

 

Så Rougseth var kanskje litt øl-tørst, da. 

 

Det er mulig. 

 

Hva vet jeg). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er forresten mulig, at det Mats Karlsson sa, på Rimi Langhus, rundt 2003, (må det vel ha vært). 

 

Om at tvillingbroren hans, (nemlig Espen Karlsson), hadde fått arbeidsuke-jobb, (eller noe 

lignende), på Lamborghini-butikken, i Oslo. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

At det muligens kan ha vært noe tull, (fra Mats Karlsson), da. 

 

For finnes det egentlig en Lamborghini-butikk, i Oslo? 

 

Hvem vet. 

 

Hm. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 252: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXV 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Nemlig fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så var det sånn, at Hava Özgyr, (som var kurdisk og fra Tyrka vel), flørta en del, med meg, på 

jobben, (må man vel si). 

 

En gang, så hadde hu med en Whooper Cheese-burger, fra Burger King, med til meg, på jobben. 

 

(En burger hu vel må ha kjøpt i sentrum. 

 

For hu bodde på Holmlia. 

 



Og så tok hun toget ned til sentrum, vel. 

 

Og så tok hun buss og/eller t-bane, til Bjørndal, da. 

 

Så hun hadde en litt kronglete reisevei, da). 

 

Og jeg visste ikke hva skikken var, i Tyrka, osv. 

 

(For jeg hadde jo hørt historier om det. 

 

Fra Bergeråsen, eller hvor det kan ha vært. 

 

At de som hadde ansatt pakistanere, på jobben. 

 

De pleide å få tepper osv., fra Pakistan, når disse ansatte dro på ferie dit, om somrene, osv). 

 

Så jeg bare spiste den burgeren da, (må jeg innrømme). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu Hava Özgyr, hu hadde også med jordbær på jobben, en gang, (husker jeg). 

 

Som hu ga til meg, på bussen, (ned til sentrum), etter jobben. 

 

(Hu stappa til og med noen av jordbærene inn i kjeften på meg, (husker jeg). 

 

Så hu flørta rimelig mye, da. 

 

Må man vel si. 

 

Men det var ikke så lett for meg å komme unna dette. 

 

Siden vi satt på den samme bussen, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, så ble Hava Özgyr så sur. 

 

Siden vi ikke rakk den 'vanlige' bussen, ned til sentrum, etter jobben. 

 

(Siden det hadde tatt ekstra lang tid, å telle kassene, den dagen, da. 

 

Av en eller annen grunn). 

 



Så jeg måtte ta en drosje, ned til sentrum. 

 

Og la Hava Özgyr sitte på, da. 

 

For at hu skulle bli fornøyd da, (husker jeg). 

 

For det var vanskelig å få tak i nok arbeidskraft, i Rimi, på den her tiden. 

 

For det var oppgangstider, på slutten av 90-tallet. 

 

Og omtrent ingen hadde lyst til å jobbe i butikk, da. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så jeg syntes nesten at jeg måtte 'dulle' litt, med hu Hava Özgyr, da. 

 

Siden hu pratet om å slutte. 

 

Og da ville vi ha fått får få ansatte, (på seinvaktene, som jeg pleide å ha de fleste av), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens vi satt på bussen, ned til sentrum, (etter jobben). 

 

Så sa Hava Özgyr til meg det. 

 

At hu hadde sett noe på en fest. 

 

Noen som gjorde et eller annet, da. 

 

Og en annen gang, så sa Toro, (fra Rimi Bjørndal), til meg, at Hanna Østberg, (fra Rimi Bjørndal), 

hadde sagt eller gjort noe 'rått', (var det vel), på en fest, da. 

 

Så jeg lurer på om Hava Özgyr kan ha ment noe Hanna Østberg, (fra Rimi Bjørndal), hadde gjort, 

på en eller annen fest, da. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, som Hava Özgyr og meg. 

 



Satt på en litt mindre buss vel, som gikk mellom Bjørndal og Mortensrud. 

 

Etter at t-banen ble forlenget, til Mortensrud, rundt 1998, vel. 

 

Så var det sånn, at på hvert nytt stoppested. 

 

Så gikk det ei ung tenåringsjente, på bussen, da. 

 

Og hver gang ei sånn tenåringsjente, gikk på bussen. 

 

Så satt Hava Özgyr ved siden av meg, og sa. 

 

'Se på henne'. 

 

Og: 'Hva synes du om henne', osv. 

 

Jeg hadde vel ikke for vane, å se på alle de unge tenåringsjentene, som gikk på bussen, liksom. 

 

Men hu Hava Özgyr, hu ville absolutt det, at jeg skulle se på dem, da. 

 

Av en eller annen grunn. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, mens jeg bodde på St. Hanshaugen. 

 

(Rundt årtusenskiftet, må det vel ha vært). 

 

Så dro jeg på McDonald's, i Nedre Slottsgate, for å kjøpe en hamburger, (etter jobben vel), husker 

jeg. 

 

Og da husker jeg det, at han Gaute Grøtta Grav, fra Farmen, var på den McDonalds-restauranten, 

da. 

 

Og han hadde noen sånne kule Oslo-karer, som han var i følge med han der, da. 

 

Og som var sånn, at de liksom dro litt rundt på han, (kunne det kanskje virke som), da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, mens jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 



Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 253: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXVI 

 

Våren 2004, (var det vel), så fulgte jeg med på Idol, (husker jeg). 

 

Jeg hadde jo overhørt at jeg var forulgt av 'mafian' og fått skada trynet. 

 

Og jeg skulle jo flytte, til England, noen måneder seinere. 

 

Så jeg satt mest hjemme for meg selv, i Rimi-leiligheten min, på St. Hanshaugen, da. 

 

Og Idol det året, hadde et høyt nivå, husker jeg, at jeg syntes. 

 

(Muligens fordi at Kurt Nilsen hadde vunnet World Idol, året før, vel). 

 

Jeg husker Sandra Lyng Haugen som var som et slags sjarm-troll, og som fremførte fine sanger, 

som 'My Immortal', av Evanescence, (som jeg ikke hadde hørt før vel). 

 

Og 'Mysteriet Deg', av Bjørn Eidsvåg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ei fra Vestlandet, (må det vel ha vært), fremførte en annen fin sang, som jeg ikke hadde hørt før. 

 

Nemlig 'Tir n'a Noir', (av Vamp). 

 

(Hvis ikke det var året før, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Ei annen fra Vestlandet, (var det vel), hu fremførte en sang av Mods da, (husker jeg). 

 

Og da ble hu liksom 'driti ut', av en av dommerne, (husker jeg). 

 

(En mann i 30-årene, som var skalla og var jovial, vel). 



 

For Mods, hvem var det liksom, mente han dommeren, da. 

 

Mods var jo helt ukjente, virka det som for meg, at han dommeren mente. 

 

Men jeg hadde jo en slags stesøster, ved navn Christell, (på Bergeråsen), som kom hjem fra 

Stavanger, på 80-tallet, og sang på sangen 'Tore Tang', (av Mods), husker jeg. 

 

Og den første gangen, som Axel og jeg, var ute og drakk sammen, på Studenten. 

 

(I 1996, må det vel ha vært. 

 

Ikke så lenge før Axel fylte atten år, vel. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så var det ei syngedame der, fra Nederland og Stavanger vel, som spilte et par sanger av Mods, da. 

 

(Mens hu satt ved pianoet i piano-baren). 

 

Og det er vel litt kjent, at popstjernen Morten Abel, var vokalist i Mods. 

 

(Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Så selv om jeg ikke er fra Vestlandet, så ble jeg litt irritert, av han unge Idol-dommeren, (fra 

Østlandet), da. 

 

Som ikke hadde hørt om Mods, liksom. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det var også en ung mann, i dette programmet, som sang en fin sang av Muse, (som jeg ikke 

hadde hørt før), som het 'Unintended', (husker jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Idol ble vel sendt på fredags-kveldene, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og på den her tida, så jobba jeg jo, på Rimi Langhus, som låseansvarlig, på sein-ledervaktene, på 

fredagene. 

 

Så jeg måtte betalte noen penger, over nettet, (kanskje 10-20 kroner, eller noe sånt), på TV2.no, (må 



det vel ha vært), for å få sett dette TV-programmet etterhvert, (i 22/23-tiden, på fredagene, når jeg 

hadde kommet hjem fra jobb da), mener jeg å huske. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg mener også at jeg overhørte det. 

 

(Gjennom en av veggene, i leiligheten. 

 

Hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

At hu nordlandske nabodama, (som jobba som assistent, på Rimi Ringen), 'babla' om det, (med ei 

venninne vel), at jeg fulgte med på Idol, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg var nok ganske deprimert, på den her tida. 

 

Siden jeg jo hadde overhørt det, at jeg var forfulgt, av 'mafian'. 

 

Og siden jeg hadde fått skada trynet. 

 

Så noen fredager, så så jeg meg selv i speilet, (når jeg barberte meg og dusja osv. før jeg skulle på 

jobb), og syntes at trynet mitt så for jævlig ut, da. 

 

Så da orka jeg noen ganger ikke å gå på jobb. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så jeg ringte Rimi Langhus og sa at jeg syk, og at jeg skulle skrive egenmelding-skjema, da. 

 

(For jeg pleide omtrent aldri å behøve å bruke de egenmeldings-skjemaene, (iløpet av de 12-13 

årene, som jeg jobbet, i Rimi). 

 

Så jeg hadde noen av de til gode liksom, da). 

 

Og det kan kanskje ha vært på en sånn dag, at jeg begynte å følge med, på Idol, da. 

 

Hvem vet. 

 

Og da sommeren kom. 

 

Så begynte jeg jo å følge med på fotball-EM. 

 

Og jeg vedda en del, på de forskjellige kampene. 

 



(Når jeg fant et bra medlemstilbud, hos et nytt spilleselskap. 

 

Noe jeg leste om på VGD, eller andre nettfora og nettsteder, da). 

 

Og jeg skrev også en del på VGD, på den her tida, (under nicket 'cons'), da. 

 

Mest på forumet for engelsk fotball. 

 

Siden jeg holder med Everton, da. 

 

Og siden SirSirSir, (fra #quiz-show), hadde anbefalt meg det, å gå over fra irc, til debattforum, da. 

 

(Hvis ikke det var hele quizzen, som han prata til liksom, da han anbefalte dette, da. 

 

Det husker jeg ikke helt nøyaktig nå). 

 

Så jeg var både på irc og på VGD/debattforum, på den her tida da, (husker jeg). 

 

For jeg hadde bredbånd, da. 

 

(Og det hadde jeg vel hatt i tre-fire år allerede vel, på den her tida. 

 

Noe sånt). 

 

Så jeg kunne for eksempel se TV-programmer, over internett, (siden jeg hadde en ADSL bredbånd-

linje, fra Nextgentel), da. 

 

Hvis jeg for eksempel gikk glipp av et program, på TV. 

 

(Noe som ikke var så ofte, riktignok. 

 

For jeg var liksom ikke noen TV-slave heller, på den her tida. 

 

For jeg brukte nok en del mer tid, foran PC-en, enn foran TV-en, for å si det sånn. 

 

Men jeg var musikk- og fotball-interessert, da. 

 

Så derfor så fulgte jeg med på ting som Idol og fotball-EM, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til dette. 

 

Vi får se. 



 

 

 

Kapittel 254: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXVII 

 

Den siste våren/sommeren, som jeg bodde, i Oslo. 

 

(Det vil si våren/sommeren 2004). 

 

Så var det en helg, som jeg plutselig ble så lei av, å bare sitte hjemme. 

 

(Noe jeg da hadde gjort, i cirka et halvt år. 

 

Etter at jeg hadde overhørt det, at jeg var forfulgt av 'mafian'. 

 

Og fått skada trynet). 

 

Så jeg gikk ut på byen da, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg dro på Horgans. 

 

Som var et sted i Hegdehaugsveien/Bogstadveien. 

 

En sportsbar, er det vel kanskje. 

 

Et sted som vanligvis er fullt, i helgene. 

 

Og hvor jeg pleide å dra, kanskje en gang i året, (eller noe sånt), da. 

 

(De årene, som jeg bodde, på St. Hanshaugen). 

 

Oftest aleine. 

 

Men også en eller to ganger sammen med Axel, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at dette var den siste kvelden, før røykeloven begynte, i Norge. 



 

(Det hadde jeg vel lest i en eller annen nettavis, tror jeg). 

 

Og jeg husker at jeg ble rimelig full. 

 

Og at jeg gikk rundt på Horgans der, og røyka og drakk, (en god del), da. 

 

Og at jeg var omtrent den eneste som røyka der, vel. 

 

(Ihvertfall etter midnatt, da). 

 

Sånn som jeg hadde forstått det, så var det lov å røyke, helt til utestedet stengte, den kvelden. 

 

Men nå når jeg skriver om dette, så lurer jeg på om det kanskje ikke var lov å røyke, etter midnatt? 

 

Eller var de andre vestkant-folka som gikk der, så politisk korrekte, liksom. 

 

(Jeg bodde jo på St. Hanshaugen. 

 

Så jeg må vel si at jeg liksom gikk inn under gruppen 'vestkant-folk', jeg og. 

 

Selv om Majorstua/Homansbyen nok er en del mer vestkant liksom, enn St. Hanshaugen, da. 

 

Ihvertfall mer vestkant enn Ila, (som lå like ved St. Hanshaugen), da. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

At de liksom måtte begynne med røykeloven på forskudd. 

 

Hva vet jeg. 

 

Hm. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg hadde vært på Horgans, til like før stengetid, (eller noe sånt), var det vel. 

 

Så mener jeg vagt å huske, at jeg gikk innom et slags student-utested, (jeg var jo student på HiO 

IU), eller noe i den duren, på Bislett. 

 

Der skjedde det ikke så mye. 

 

Så jeg gikk videre hjem, til St. Hanshaugen, da. 

 

Og i krysset Ullevålsveien/Waldemar Thranes gate. 

 

(Bare et kvartal, (eller noe), fra der jeg bodde). 

 



Så stod det to sexy, unge damer, i slutten av tenårene, (husker jeg). 

 

(De hadde på seg trange, sexy-e jeans, mener jeg å huske). 

 

Og jeg spurte de om de skulle bli med opp til meg, for å ta en øl, da. 

 

(Som jeg jo i sin tid hadde spurt Nina Monsen om, høsten 1988. 

 

Da hu ble med hjem til meg, og vi hadde sex i mange timer, da. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok). 

 

Men det ville ikke disse unge damene da, (husker jeg), av en eller annen grunn. 

 

Selv om hu ene takket høflig for at jeg spurte, (eller noe lignende), husker jeg. 

 

Så hvorfor hu da ikke ville bli med opp til meg. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit hu vel kanskje selv. 

 

Dette virka kanskje litt rart, må man vel si. 

 

Men folk i våre dager er kanskje litt nerdete. 

 

Enn det folk var på for eksempel 80-tallet. 

 

Hva vet jeg. 

 

(Og jeg var jo rimelig full, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Så det kan jo ha vært derfor at dem ikke ville bli med meg, og). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg syntes ikke at jeg hadde hatt det så utrolig morsomt, på byen. 

 

Så jeg gikk ned til sentrum, da. 

 

Og klarte der å finne ei syd-amerikansk hore, (eller noe sånt), som stod i horestrøket, og som dro 

meg med, inn på hybelen sin, på et slags bordell, (eller hva man skal kalle det), som hadde dukka 

opp der, da. 

 

Jeg husker at jeg lå oppå hu mørkhudede dama, (i 20-årene vel), og knulla med henne, (i senga 

hennes), da. 



 

(Hu hadde vel ganske tjukke lår, mener jeg å huske. 

 

Noe sånt. 

 

Og hu var forresten ganske avslappa. 

 

Hvis jeg husker det riktig, ihvertfall). 

 

Da vi gikk ut igjen, og ned trappa. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Så hørte jeg det, at noen andre knulla, i en annen leilighet der, da. 

 

Og de fikk senga si til å lage mye mer bråk da, (husker jeg). 

 

(Enn det jeg selv hadde klart å lage, like før). 

 

Så jeg lurte på om jeg hadde gjort det feil da, (husker jeg). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg etter dette, skulle gå hjemover igjen, til St. Hanshaugen. 

 

Så gikk jeg forbi Glassmagasinet, (ovenfor Stortovet der), på veien da, (husker jeg). 

 

Og hvem stod der, om ikke de samme to unge damene, som jeg jo hadde møtt, like nedenfor krysset 

Ullevålsveien/Waldemar Thranes gate der, en time tidligere, (eller noe i den duren). 

 

Men jeg sa ikke noe til disse damene, da jeg gikk forbi dem da, (husker jeg). 

 

For jeg var fortsatt litt sur, siden at de ikke hadde villet bli med meg hjem, og drikke noe øl eller 

sprit, da. 

 

Og jeg lurte forresten litt på, om disse to unge damene forstod hvor gæern jeg liksom hadde vært, 

da. 

 

(Siden jeg hadde vært på horehus osv., mener jeg). 

 

Mens jeg gikk forbi dem, da. 

 

(Hvem vet). 

 

Så sånn var det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 255: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXVIII 

 

Da jeg jobba på Rimi Langhus, (sommeren 2004). 

 

Så pleide jeg jo å gå av toget, (fra Vevelstad/Ski), på Skøyen stasjon, en del ganger, (husker jeg). 

 

Og da pleide jeg å gå gjennom Frognerparken. 

 

Og så gjennom Bogstadveien/Hegdehaugsveien. 

 

Og så bort Josefine gate, (blir det vel), til Bislett stadion. 

 

Og den ligger bare et steinkast unna der jeg bodde, i Waldemar Thranes gate. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og noen ganger, da jeg gikk mot Bogstadveien. 

 

Etter å ha gått gjennom Frognerparken. 

 

Og kommet ut av den, ikke så langt unna hovedinngangen til Frognerbadet der. 

 

Så overhørte jeg det. 

 

At en gjeng, (må man vel kalle dem), som var på en restaurant, like nedenfor Colosseum kino der, 

(blir det vel cirka). 

 

Sa noe sånt. 

 

(Om meg, virka det som for meg). 

 

At jeg bare gikk rundt, (og sånn), da. 



 

Og at det kunne jeg gjøre, da jeg var yngre. 

 

Men ikke nå, som jeg begynte å få litt mindre hår osv., (var det vel). 

 

Hvis jeg hørte det riktig, da. 

 

Det virker jo helt sinnsykt at man ikke kan gå gjennom Frognerparken på vei hjem fra jobb, etter å 

ha overhørt, at man er forfulgt, av 'mafian'. 

 

Så det er mulig at jeg kan ha hørt feil. 

 

Hvem vet. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg kan også ta med om det. 

 

At det var vel mens jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

(Noe jeg jo gjorde, fram til høsten 2004). 

 

At jeg leste om det, på VGD. 

 

At det fantes et CD/DVD-firma, i England, som delte opp pakkene, som ble sendt til Norge. 

 

Sånn at de gikk under tollgrensen, på 200 kroner. 

 

(Sånn som jeg selv senere har begynt å drive en nettbutikk, som selger Glacier Mints, osv. 

 

Mange år seinere, (nemlig i 2010), her i England). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg bodde på Bergeråsen, (fra 1979 til 1989). 

 

Så pleide jeg noen ganger å lese krim-bøker, (som jeg vel har skrevet om, i Min Bok). 

 

Og et uttrykk jeg leste i en av de bøkene, det var 'hundevakten'. 

 

Og det var den vakten, som var, rundt klokka 3-4, om natta. 

 

Da de flest ønsket å sove. 

 



Og det var forresten i disse hundevakt-timene, (altså seint på natta). 

 

At jeg traff de to unge damene, i krysset Ullevålsveien/Waldemar Thranes gate, den natten til 

søndag, (var det vel), som røykeloven begynte. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et av de siste kapitlene). 

 

Og det var også i disse hundevakt-timene deromkring. 

 

At jeg et par år tidligere, (var det vel), traff de to unge St. Hanshaugen-damene, som sa at de bodde 

like ved synagogen, forresten. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en annen gang, så traff jeg også to damer, i Ullevålsveien, (husker jeg). 

 

(På vei hjem fra byen, en natt til søndag, da). 

 

Og da ble det til at jeg bar hu ene dama, (på ryggen liksom), et stykke oppover, i Ullevålsveien da, 

(husker jeg). 

 

(I fylla, da). 

 

Som skikken vel muligens er, i Oslo. 

 

(Jeg mener ihvertfall å ha sett det tidligere, at noen damer blir bært på den måten, på vei hjem fra 

byen, da). 

 

Men dette må nok ha vært, før jeg slo opp kneskaden min igjen. 

 

(Noe jeg jo gjorde på en trening, med IT-akademiet, våren/sommeren 2002, (var det vel)). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, at jeg en gang traff to damer, som var fra en Østfold-bygd, (eller noe sånt). 

 

Og som bodde, cirka et kvartal nedenfor krysset Ullevålsveien/Waldemar Thranes gate. 

 

(Cirka rett over gata for en 'rar' blokk, som Elin og Magne Winnem en gang sa at de likte. 

 

Da de var på besøk hos meg, i Rimi-leiligheten min. 

 



Et par år før årtusenskiftet, var det vel antagelig). 

 

Jeg møtte vel også de to damene, nede ved Jernbanetorget, en gang. 

 

(Rundt 1997 eller 1998, kan det vel kanskje ha vært). 

 

Og jeg ringte vel også på hos dem en gang, i fylla, men da var de litt avvisende, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Selv om jeg vel fikk prate med hu ene dama, i trappeoppgangen, eller noe sånt. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 256: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXIX 

 

Jeg kan også ta med noe, som jeg ganske nylig kom på, fra 'Min Bok-tida'. 

 

Og det var at min søster Pia. 

 

Hu spilte trompet, (var det vel). 

 

På den tida, som hu bodde hos mora vår. 

 

Altså en gang etter at jeg flytta til faren vår. 

 

Men før Pia selv flytta til faren vår, (eller egentlig Haldis), da. 

 

(Altså mellom 1979 og 1982 en gang, må det vel bli. 

 

Enten så var dette vel mens Pia bodde på Stenseth Terrasse, utafor Drammen. 

 

Ellers så var det mens hu bodde på Tagtved, (som er en bydel, (må man vel si), i Larvik). 

 



Men dette husker jeg veldig vagt. 

 

Men jeg mener å huske at Pia hadde et slags blåseinstrument, i metall, med tre 'ventil-knapper' på. 

 

Og at hu viste meg det her instrumentet, (som jeg syntes at virka litt kjedelig), på et av mine 

helgebesøk, hos mora mi, på begynnelsen av 80-tallet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Noe jeg har kommet på, fra Min Bok/Min Bok 2-tida. 

 

Det er det. 

 

At Magne Winnem, (fra Gjerdes videregående). 

 

Han kalte seg 'Mags', (husker jeg). 

 

Altså som han i Aha, vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Kalbakken, (i 'Høyres Hus-senteret', i 

Groruddalen). 

 

(Noe jeg jo gjorde, fra høsten år 2000 til våren 2001). 

 

Så hendte det et par ganger, at kunder ble dårlige, i butikken, (husker jeg). 

 

(For det var mye eldre kunder, som handla der, av en eller annen grunn). 

 

En gang, så måtte jeg finne en stol og et glass vann, (eller noe sånt), til ei eldre kunde-dame, (mener 

jeg å huske). 

 

(Hvis ikke dette var mens jeg jobba på Matland/OBS Triaden, (en del år tidligere), da. 

 

Eller, det er mulig at noe lignende hendte, mens jeg jobba, i begge disse butikkene. 

 

Noe sånt). 

 

Og en annen gang, på Rimi Kalbakken. 



 

Så måtte jeg ringe etter ambulanse, (husker jeg). 

 

For en eldre kar, som hadde mistet bevisstheten, (eller noe sånt), vel. 

 

(Og dette måtte jeg jo også gjøre en gang, på den tida jeg jobba, som butikksjef, på Rimi 

Lambertseter. 

 

(Noe jeg jo jobba som, i et par år, før jeg begynte, på Rimi Kalbakken). 

 

Som jeg vel har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, da jeg tok drosje, (hjem fra byen, eller noe sånt), i Oslo. 

 

Så begynte plutselig den pakistanske drosjesjåføren, å 'bable' om. 

 

At jenter/damer, i byen, de fant seg alltid en sex-partner, hvis de ville ha det. 

 

(Noe sånt). 

 

Men at de ikke alltid gjorde det på landet. 

 

(Noe sånt). 

 

Uten at jeg vet hvorfor han pakistanske drosjesjåføren plutselig begynte å bable, om det her. 

 

(Og hvor han liksom ville hen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, i 1996 eller 1997, (må det vel ha vært). 

 

Så dro Axel og jeg, på en slags pub til pub-runde, da. 

 

(Noe vi noen ganger gjorde, på rundt den tida, som Axel fylte atten år. 

 

For Axel syntes at det var litt kult, å ha en storebror, (nemlig meg), som bodde i indre by, (i Oslo), 

da. 

 

(Siden han selv bodde på Vestre Haugen, som lå en mil eller to, utafor sentrum). 

 

Noe sånt). 



 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at vi dro på et utested, i Kirkegata. 

 

(Green Apple, (eller noe sånt), kan det vel muligens ha vært). 

 

Og i andre etasjen der, så var det et diskotek, (husker jeg). 

 

Og der var det omtrent bare pakistanske gutter, i slutten av tenårene, (hvis jeg husker riktig). 

 

Og en av de pakistanske guttene, sa til Axel, (husker jeg). 

 

(Mens jeg stod ved siden av han). 

 

At Axel kunne få lov til å feste der. 

 

(Eller om han sa at Axel var kul, eller noe sånt). 

 

Noe sånt. 

 

(Og uten at jeg veit hvem disse pakistanske ungdommene var). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 257: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXX 

 

En gang, et par år før årtusenskiftet, (må det vel ha vært). 

 

Så dro David Hjort, (og noen av kameratene hans), meg med på Valentinos, (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 



 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det som var rart, (husker jeg). 

 

Det var at ihvertfall en av dørvaktene der, (på Valentinos), var fra Bjørndal. 

 

Dette var en innvandrer-ungdom, som var litt mørk i huden, (husker jeg). 

 

Så han var vel fra midt-Østen, (eller noe sånt), tror jeg. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker at jeg advarte mot han Valentinos-dørvakten, og en neger vel, (muligens han som het 

Muhammed og som seinere sa at han hadde blitt skutt i beinet, på den tida jeg jobba der, som 

låseansvarlig, fra 2002 til 2003), på et personalmøte, på Rimi Bjørndal, (på den tida jeg jobba der, 

som assisterende butikksjef, fra 1996 til 1998). 

 

(Siden disse to hadde stjålet. 

 

Eller hadde gjort noe annet, som gjorde at de ikke lenger fikk lov til å handle, på Rimi Bjørndal, 

da). 

 

Og da sa jeg, (på det personalmøtet), at han ene var fra Afrika og at han andre var fra Asia, (husker 

jeg). 

 

Men da mente Vanja Bergersen, (som var adoptert fra Korea vel), at han Valentinos-dørvakten ikke 

var fra Asia, da. 

 

Men det er forskjell på Midt-Østen og Det Fjerne Østen, (som vel Vanja Bergersen er fra), mener 

jeg. 

 

(Selv om jeg ikke sa det, på dette personalmøtet. 

 

Jeg ble bare litt paff, vel. 

 

(Da hu Vanja Bergersen protesterte, mener jeg). 

 

For jeg visste ikke hvordan jeg skulle forklare det om Midt-Østen og Det Fjerne Østen (på den her 

tida), da). 

 

Men Midt-Østen ligger jo også i Asia, liksom. 

 

Mener jeg å huske, (fra geografi-timene osv.), ihvertfall. 



 

Selv om det kanskje hadde vært riktigere, å gitt han Valentinos-dørvakten signalementet 'orientalsk', 

'østlig' eller 'mongolsk', (eller noe lignende). 

 

Det er mulig. 

 

Men jeg var ikke så vant til å gi signalement, (på mørkhudede), da. 

 

Så jeg sa bare: 'En fra Afrika og en fra Asia', da. 

 

(Noe sånt). 

 

Jeg kunne jo ha sagt at det var en neger og en svarting, for eksempel. 

 

Men jeg prøvde vel kanskje å være litt politisk korrekt, (eller hva man skal kalle det), da. 

 

(Noe sånt). 

 

For jeg hadde jo også en søster, (nemlig Pia). 

 

Som hadde sagt til meg det, mens vi bodde på Ungbo, (som jeg har skrevet om, i Min Bok 4). 

 

At negre ikke likte å bli kalt negre. 

 

Men at de ville bli kalt 'afrikanere', da. 

 

Så det var kanskje derfor at jeg sa 'en fra Afrika', og ikke 'en neger', da. 

 

(Som kanskje var vanligere å si, på den her tida). 

 

Og når jeg først sa 'en fra Afrika', om negeren. 

 

Så ble det vel bare til det, at jeg også sa 'en fra Asia', om han østlige, da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og en gang, da jeg prøvde å få han Valentinos-dørvakten, til å gå ut av butikken, (må det vel ha 

vært). 

 

(Siden han var 'bannlyst', fra å handle der, da). 

 

Så ble det mer eller mindre slåsskamp, mellom han Valentinos-dørvakten og meg. 

 

(Like ved der fruktdisken var, på Rimi Bjørndal, på den her tida). 

 

For han Valentinos-dørvakten fløy på meg, og reiv i Rimi-skjorta mi, (eller noe lignende), sånn at 



den gikk ut av buksa, (husker jeg). 

 

(Sånn at jeg liksom måtte trykke skjorta ned i buksa igjen da, husker jeg). 

 

Dette var vel rundt 1997 en gang, tror jeg. 

 

Og jeg måtte ringe politiet, (husker jeg), for han Valentinos-dørvakten. 

 

(Som var der sammen med noen kamerater, vel). 

 

Han nekta å gå ut av butikken, da. 

 

(Sånn som jeg husker det nå, ihvertfall). 

 

Men politiet brukte lang tid, på å komme seg til butikken, fra politistasjonen, på Manglerud. 

 

(Det tar egentlig bare cirka ti minutter, å kjøre, fra Manglerud til Bjørndal. 

 

Og det tar sikkert enda kortere tid, med politisirener. 

 

Men disse politifolka, de brukte kanskje en time, (eller noe lignende), på å komme seg til Bjørndal, 

da. 

 

Så når de dukka opp, så var situasjonen liksom normalisert. 

 

Disse innvandrerne hadde gått ut av butikken, for lenge sida. 

 

Og jeg hadde fortsatt på den vanlige jobbinga, da. 

 

Og jeg hadde vel ikke så lyst til å kaste bort mer tid, på dette. 

 

Så jeg så bare til politiet, at de bare kunne glemme det, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Siden at disse ungdommene jo hadde forlatt butikken. 

 

Og siden at jeg kanskje hadde vært litt brysk mot dem. 

 

Når jeg skulle hive dem ut. 

 

Det er mulig. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og det må vel ha vært assisterende butikksjef Irene Ottesen, som hadde fortalt meg det, at disse to 

kara, (han afrikaneren og han Valentinos-dørvakten), var bannlyst, da. 

 



(Noe sånt). 

 

Men det ble til at det var jeg, som informerte de andre ansatte om dette, (at disse to nevnte 

utlendingene var bannlyst), på det nevnte personalmøtet, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Fra inne på Valentinos der. 

 

(Denne kvelden). 

 

Så husker jeg det. 

 

At David Hjort sin kamerat Bjørn Erik. 

 

(Han som jobba på Elkjøp Storo. 

 

Ihvertfall ifølge David Hjort). 

 

Han begynte å 'bable' om det. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

At det var greit å sjekke opp søtten år gamle damer. 

 

Hvis det bare var for å ha sex med dem. 

 

(Noe sånt). 

 

Uten at jeg vet hvorfor han begynte å bable, om det her. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 



 

Kapittel 258: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXI 

 

Rundt årtusenskiftet en gang, så dro David Hjort meg med, på en fest, hos Alex fra Rimi Sinsen, (på 

Ullevål), husker jeg. 

 

Dette var etter at jeg hadde fått meg CD-brenner, til PC-en. 

 

Og jeg hadde parabol-antenne. 

 

Og der fikk jeg inn MTV2, (men ikke vanlig MTV). 

 

Så jeg fikk med meg en del musikkvideoer, innen alternativ musikk, (siden jeg noen ganger hadde 

på MTV2, (i bakgrunnen), mens jeg chatta på nettet, for eksempel), da. 

 

Og jeg dro med meg en CD, som jeg hadde brent noen musikkvideoer på. 

 

(Etter å ha først sett disse musikkvideoene, på MTV2, (eller om den TV-kanalen heter M2). 

 

Og så funnet de, på nettet. 

 

Og så brent de, på en CD. 

 

På en måte, sånn at de kunne sees, på enkelte DVD-spillere, da. 

 

Blant annet en type DVD-spiller, som Rimi solgte for cirka tusen kroner, ikke så lenge etter 

årtusenskiftet). 

 

For han Axel, (fra Rimi Sinsen), han hadde en DVD-spiller, da. 

 

(Må vel David Hjort ha fortalt meg). 

 

Som man kunne se på den musikkvideo CD-en min på. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

De musikkvideoene, som jeg hadde tatt opp, på den CD-en. 

 

Det var Cypress Hill, med sangen 'Rock Superstar'. 

 

Det var Basement Jaxx, med sangen 'Where's Your Head At', (som David  Hjort hadde hatt med, på 

en CD, til meg, en gang, og spilt på min DVD-spiller, vel). 

 

Det var en sang med Marylin Manson, som var ny på den her tida. 



 

(Det var vel sangen 'mOBSCENE', som var ny på den her tida, og som var litt fengende da, (syntes 

jeg). 

 

Den samgen ble forresten gitt ut i 2003, så jeg, på Wikipedia nå. 

 

Så dette var nok i 2003 da, (på begynnelsen av 2003 da, antagelig), hvis jeg skulle gjette. 

 

Noe sånt). 

 

Pluss noen fler sanger antagelig, som jeg ikke husker lenger nå, da. 

 

(Men en av de, var vel muligens Fatboy Slim, med 'Funk Soul Brother', hvis jeg skulle tippe. 

 

Jeg pleide ihvertfall å høre en del på den sangen, på den her tida, husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Mens vi så på de musikkvideoene, oppe hos Alex, fra Rimi Sinsen. 

 

Så begynte plutselig han 'Rimi Bjørndal-jobbsøkeren', (som jeg har skrevet om, i et tidligere 

kapittel), å prate, om Marilyn Manson, da. 

 

Han mente at Marilyn Manson, var pervers. 

 

For Marilyn Manson hadde operert bort to ribbein, sånn at han kunne suge seg selv, (eller noe 

lignende), var det vel, at han 'Rimi Bjørndal-jobbsøkeren' sa, da. 

 

Det er mulig at det stemte. 

 

Men det var ikke derfor, at jeg hadde brent, den sangen. 

 

Men det var fordi at jeg hadde hørt den sangen, på M2, mens jeg chatta, på nettet, da. 

 

Og så hadde jeg lagt merke til den sangen, fordi at den hadde et fengende refreng, da. 

 

(Den delen når de 'sparke-damene' synger, osv. 

 

Noe sånt). 

 

Men jeg hadde ikke sett så nøye, på den musikkvideoen, tror jeg. 

 

Jeg syntes vel bare at sangen var bra nok, til å ha med, som en av mange sanger, på den CD-en, da. 

 

Og jeg tok vel opp musikkvideoene, (istedet for bare mp3-ene), fordi at jeg var litt fascinert, av 

mulighetene, som den da fortsatt ganske nye bredbånd-internett-teknologien, bragte med seg. 

 

Som gjorde at det gikk an, å laste ned musikkvideoer, fra nettet. 



 

Og så brenne disse musikkvideoene, på en CD eller DVD, da. 

 

Og så spille den CD-en, på for eksempel en DVD-spiller, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg hadde jo begynt å lasta ned musikkvideoer, fra vanlig internett, noen år før det her. 

 

Men da var det mer sånn, at man bare fant en musikkvideo, som gikk an å laste ned, liksom. 

 

(Og lastet ned den, da). 

 

Uten å bry seg så mye, om hvilken sang dette var, liksom. 

 

Og en av de første sangene, som jeg fant, på nettet, som musikkvideo. 

 

Det var 'Wicked Games', med Chris Isaak. 

 

Og en gang, som Magne Winnem var på besøk hos meg, like før årtusenskiftet, vel. 

 

Så ville han at jeg skulle brenne den musikkvideoen for han, (husker jeg). 

 

For han jobbet på den tiden, som foreleser, ved IT-Akademiet. 

 

Og han ønsket da, å spille den musikkvideoen, for en klasse, i en forelesningssal, på IT-Akademiet. 

 

For å vise studentene der mulighetene, som den internett-teknologien bragte med seg, da. 

 

For kvaliteten på disse musikkvideoene, den var rimelig bra, da. 

 

Selv om de nok var litt komprimert. 

 

Mpeg het vel et av de formatene, som var mest vanlig, på denne tiden, mener jeg å huske. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 



 

 

 

Kapittel 259: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXII 

 

Nyttårsaften år 2000 og nyttårsaften år 2001, (må det vel ha vært), så ble jeg dratt med på fest, av 

David Hjort, til Alex fra Rimi Sinsen, (på Ullevål), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og nyttårsaften 2001, (må det vel ha vært). 

 

Så sa han 'Rimi Bjørndal-jobbsøkeren', om meg, (husker jeg). 

 

At: 'Han ser alltid jævlig ut på håret. Jeg vet ikke om det er med vilje eller ikke'. 

 

(Noe sånt). 

 

Men det som var. 

 

Det var at på den her tida. 

 

(Cirka fra årsskiftet 2000/2001 

 

Til rundt årskiftet 2001/2002. 

 

(Og enda lengre)). 

 

Så var jeg i en slags krise, da. 

 

På grunn av problemer, på jobben, (som butikksjef, på Rimi Kalbakken). 

 

Jeg jobbet alt for mye, (vil jeg si). 

 

Rimi Kalbakken var en stor butikk. 

 

Og jeg tok på meg veldig mye arbeid der. 

 

Siden jeg var en erfaren butikkmedarbeider, som hadde jobbet i butikk, hvert år, siden 1988, (med 

unntak av det første året jeg studerte, (nemlig studieåret 1989/90)). 

 

Så jeg hadde mer enn ti års erfaring, med å jobbe, i butikk, da. 

 

Så jeg så nok antagelig flere ting, som trengtes å gjøres, i butikken. 

 

Enn det de andre folka, som jobba der, gjorde. 



 

(Noe sånt). 

 

Sånn som det virka som, for meg, ihvertfall. 

 

Så jeg ble rimelig utslitt, av de månedene, som jeg jobba, på Rimi Kalbakken, da. 

 

Og siden jeg så så utslitt ut, så rufsa jeg kanskje til håret mitt litt ekstra mye, da. 

 

For at det skulle ta bort litt av fokuset, på at jeg hadde skikkelige 'pandaøyne', som han Christian fra 

Rimi Ryen, (eller om det var Rimi Askergata), sa om meg, (husker jeg at jeg overhørte), under 

Arvikaturen, sommeren år 2000. 

 

Og nyttårsaften 2001. 

 

Da tenkte jeg jo en del på å sykmelde meg. 

 

For jeg hadde jo møtt veggen, i Rimi. 

 

Og jeg hadde også ryddet opp Rimi Langhus, sånn at jeg kunne slutte der, uten å liksom svike den 

butikken da, (syntes jeg). 

 

(Jeg hadde jo vunnet Rimi Gullårer der, for andre halvår, av 2001. 

 

Og jeg hadde også gjort om en del, i butikken, (for å få opp butikkstandarden), og på lageret, osv.). 

 

Så det var vel sånn, at jeg ikke fikk klippet meg, før nyttårsaften, det året. 

 

(Noe sånt). 

 

Men jeg var kanskje litt deprimert, da. 

 

Eller ihvertfall sliten. 

 

Og jeg må vel ha jobbet det meste av romjula, det året, tror jeg. 

 

(Og butikksjefer, de klipper seg vel vanligvis, i ganske god tid, før jul. 

 

Siden jula er den viktigste tida, i en matbutikk, da. 

 

Det er desember som er den klart beste måneden, i året, når det gjelder omsetning. 

 

Så det kan vel hende at jeg klipte meg, for å se ok ut, i julestria, da. 

 

Og så ble håret mitt, (som vokser ganske fort), for langt, i romjula, da. 

 

Det er mulig. 

 

Noe sånt). 

 

Og jeg fikk kanskje kort varsel, på å dukke opp, på den nyttårsfesten, da. 

 



Ellers så hadde jeg kanskje planlagt å droppe den. 

 

Siden det var kjent, (regner jeg med), at jeg hadde hatt rimelig mye motgang, som butikksjef, på 

Rimi Kalbakken. 

 

Og det var jeg ikke vant til, fra den tidligere karriæren min, i Rimi. 

 

Så jeg syntes at dette var rimelig flaut, da. 

 

Og jeg hadde vel, på grunn av dette, ikke egentlig så veldig lyst, til å dra, på den nyttårsfesten, (på 

den siste dagen av år 2001). 

 

Men så ringte kanskje David Hjort, på selve nyttårsaften da, og maste. 

 

Og lurte på hvorfor jeg ikke dukka opp, oppe hos Alex, fra Rimi Sinsen, (på Ullevål), der. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da mobilisere jeg kanskje alt jeg hadde, av viljestyrke, og beit tenna sammen, (på tross av 

flauheten), og dro så likevel på fest, denne nyttårsaftenen, da. 

 

(På tross av flauhet over problemer i Rimi, da. 

 

Og på tross av at jeg var veldig overarbeidet da, (på den her tida), må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også ei pen dame, (med ganske langt, lyst hår vel), som pleide å være, på disse festene, hos 

Alex fra Rimi Sinsen, (mener jeg å huske). 

 

Hu dama var vel i begynnelsen av 20-åra, kanskje. 

 

Og hu hadde både et ganske pent ansikt og en ganske fin kropp, vel. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Og en gang, så dreit jeg meg ut der, (hos Alex fra Rimi Sinsen), husker jeg. 

 

Det må vel ha vært nyttårsaften år 2000. 

 

(Altså den siste dagen, i år 2000. 

 

Eller, den nyttårsaftenen, så var jeg vel forresten på en annen fest, (på Bislett, eller noe sånt, vel), 

sammen med David Hjort og Bjørn Erik fra Elkjøp Storo, (med flere). 

 

Så det var nok antagelig nyttårsaften 2001 og nyttårsaften 2002, som jeg var på fest, hos Alex fra 

Rimi Sinsen. 

 



Noe sånt). 

 

Så dette, (at jeg dreit meg ut der), det må vel ha vært nyttårsaften år 2001, antagelig. 

 

For da, så satt hu pene dama alene, inne i stua, til Alex fra Rimi Sinsen der, (mener jeg å huske). 

 

Mens resten av gjengen var inne på kjøkkenet der, (eller noe sånt), da. 

 

Og dette var vel etter at vi hadde vært ute og skutt opp raketter, (eller noe lignende), tror jeg. 

 

Så jeg var rimelig full, da. 

 

Så jeg prøvde å sjekke opp hu pene dama da, (husker jeg). 

 

Men jeg så kanskje litt sliten ut. 

 

Og så ville jeg vel liksom ikke skremme henne, da. 

 

(Siden vi var aleine i stua der, mener jeg). 

 

Så jeg gikk jeg ned på kne liksom, mens jeg prata med henne, da. 

 

(For å liksom ikke skremme henne, (eller hva man skal kalle det), da). 

 

Og akkurat da jeg stod sånn, (på kne liksom). 

 

(For å prate med hu pene dama, da). 

 

Så kom hele 'Alex-gjengen' plutselig ut fra kjøkkenet der, da. 

 

(Må det vel ha vært). 

 

Og de lo av meg da, (eller ihvertfall 'Rimi Bjørndal-jobbsøkeren' dreit meg vel ut), siden jeg stod 

sånn på kne, da. 

 

Så da ble jeg rimelig driti ut da, (for å si det sånn). 

 

Men dette var etter midnatt, (hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Og jeg hadde vel drukket en del, (siden det var nyttårsaften osv.), da. 

 

Så jeg var vel rimelig pussa da, (må man vel si). 

 

Hvis jeg skal si noe, til mitt forsvar, (mener jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 



 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 260: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXIII 

 

I min andre periode, som Rimi Bjørndal-medarbeider. 

 

(Nemlig da jeg jobba som låseansvarlig der, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så jobba det også ei ganske ung negerdame der, (husker jeg), som jeg dessverre ikke husker hva 

heter lenger nå. 

 

Og som jeg vel ikke har skrevet så mye om. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg husker det, at søstera mi Pia og meg, var på julebesøk, hos Christell, i Drammen, (da hu bodde 

på Strømsø), på den tida, som søstera mi var gravid, (med Daniel), vel. 

 

(Dette må vel ha vært jula 1994, hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og da, så prata Pia med Hege fra Rødgata, (som delte leilighet med Christell vel), om omskjæring, 

(av alle ting), husker jeg. 

 

(Mens jeg var i stua der, da. 

 

Og Hege fra Rødgata, var på kjøkkenet. 

 

Men det var åpen løsning der, (det vil si at kjøkkenet og stua var i et), liksom. 

 

Så jeg hørte jo hva de snakka om da, for å si det sånn). 

 

Pia prata om at damene i Afrika ble så fælt omskåret. 

 

(Mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Og hu negerdama, på Rimi Bjørndal, hu tror jeg at må ha vært veldig omskåret, da. 

 

For jeg har lest det, i en avis, (må det vel ha vært), at når noen av negerdamene blir omskåret, så blir 

de sydd igjen sånn, at de bare har et lite hull, som menstruasjonblodet, kan passere gjennom. 



 

(Noe sånt). 

 

Og sånn tror jeg at hu Rimi Bjørndal-negerdama, må ha vært omskåret, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For hu gikk liksom og subba, på jobben, noen ganger, da. 

 

Og det var nok mens hu hadde mensen, (tror jeg). 

 

Og da ble hu liksom uglesett, av de andre folka, som jobba, (på Rimi Bjørndal da), husker jeg. 

 

(Siden at det da gikk ganske tregt med henne, må man vel si). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, husker jeg. 

 

Før en halloween. 

 

(Enten like før halloween, i år 2002. 

 

Eller om det var like før halloween, i år 2003). 

 

At hu Rimi Bjørndal-negerdama. 

 

Var innom, på Rimi Bjørndal, da. 

 

For å vise seg fram, (eller hva det kan ha vært). 

 

Hu sa ihvertfall 'hei' til meg, (som var på jobb, som låseansvarlig), mener jeg å huske. 

 

Og jeg visste vel ikke hva jeg skulle snakke om. 

 

Men hu Rimi Bjørndal-negerdama. 

 

Hu nevnte vel antagelig det, at det snart var halloween, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da spurte jeg om hu skulle gå 'trick or treat', (husker jeg). 

 

(For halloween var jo en ny skikk, i Norge, på den her tida. 

 

Så jeg bare sa noe liksom, da). 

 

'Jeg er ikke så ung da', svarte hu Rimi Bjørndal-negerdama da, (husker jeg). 



 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu Rimi Bjørndal-negerdama. 

 

Hu begynte også en gang å 'bable' om, (til meg), på jobben, (husker jeg), at på en arbeidsplass, så 

burde alle oppføre seg bra, mot hverandre, (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Men hvorfor hu begynte å bable, om det her, det forklarte hu ikke. 

 

(Men det var vel antagelig fordi at hu liksom ble uglesett, da. 

 

Siden hu jobba litt treigt, noen ganger. 

 

Når hu hadde mensen, eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn en gang. 

 

At Fakhar, (fra Pakistan), sa ordet 'neger', på tellerommet, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Og da sa hu Rimi Bjørndal-negerdama det, at det ikke var pent, å si ordet 'neger', (eller noe sånt). 

 

(Noe sånt). 

 

Men da sa Fahkar det, (husker jeg), at: 'Kommer du fra Nigeria?'. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var også sånn, en gang, mens jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 



(Altså etter at jeg slutta som butikksjef, sommeren 2002. 

 

Men før jeg slutta som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal, i desember 2003). 

 

At jeg dro innom Oslo City, etter at skoledagen var ferdig, på ingeniørhøyskolen, (også kjent som 

HiO IU). 

 

(Eller om dette var en lørdag). 

 

For å si hei til Kristin, fra Rimi Lambertseter. 

 

(Siden hu hadde råflørta litt med meg, (for å si det sånn). 

 

Den siste dagen sin, på jobb, på Rimi Lambertseter, i år 2000, (altså et par år før det her), da. 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

For hu Kristin, (fra Rimi Lambertseter), hu hadde sagt til meg, (før hu slutta, på Rimi 

Lambertseter), at hu skulle begynne å jobbe, på dyrebutikken, på Oslo City, (husker jeg). 

 

(Og at dette var grunnen, til at hu ville slutte, i Rimi, da). 

 

Og jeg visste jo godt, at den dyrebutikken, lå i tredje etasje, på Oslo City der. 

 

For det første året, som jeg bodde, i Oslo. 

 

(Nemlig studieåret 1989/90, da jeg leide en hybel, på Abildsø). 

 

Så prata noen i 'Abildsø-gjengen', om å kjøpe seg en stor edderkopp, (eller noe sånt), i den 

dyrebutikken, (på Oslo City), mens vi satt utafor Abildsø-kiosken der og prata, (som vanlig 

nærmest, det studieåret), husker jeg. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men da jeg kom opp, i tredje etasje der, på Oslo City. 

 

Så la jeg merke til det, at noen unge negerdamer. 

 

Dreiv og hang. 

 

Mellom den rulletrappa som kom opp ved der Radio 1 pleide å holde til tidligere og dyrebutikken 

der. 

 

Og jeg så kanskje litt på de damene, (av en eller annen grunn), da. 

 

(De hang jo bare der, liksom. 

 

Det var ikke sånn at de satt på en cafe, eller noe sånt, liksom). 



 

Og jeg mener at hu ene av de innvandrerjentene. 

 

Var hu 'Rimi Bjørndal-negerdama'. 

 

Og jeg mener også at hu sa til ei venninne, at jeg hadde sett på den ganske breie rumpa, til ei av 

venninnene hennes, (som hu vel må ha satt opp i været, eller noe lignende, da). 

 

(Dette mener jeg ihvertfall at jeg overhørte. 

 

Mens jeg gikk forbi disse innvandrerdamene, da. 

 

(Hvis jeg hørte riktig, ihvertfall). 

 

Noe sånt. 

 

Men jeg var vel kanskje litt anspent, da. 

 

(Når jeg gikk mot den dyrebutikken der). 

 

Siden jeg ikke var helt sikker, på hvordan jeg skulle tolke, den oppførselen, til hu Kristin, den siste 

tida, før hu slutta, på Rimi Lambertseter der. 

 

Men hu var jo innom der, (på Rimi Lambertseter), sammen med noen kjempesvære karer og, (en 

gang), husker jeg. 

 

(Ikke så lenge før hu slutta, vel). 

 

Så jeg lurte vel kanskje litt på, om noe var galt, (for eksempel at disse svære kara var noen 

kriminelle, eller noe sånt), da. 

 

Og hu Kristin fra Rimi Lambertseter, hu hadde jo også råflørta med meg, den siste dagen sin, på 

jobb. 

 

For hu spurte om vi var aleine der, (husker jeg). 

 

Og dette mistenkte jeg ihvertfall, at nok var noe råflørting, da. 

 

For å si det sånn. 

 

Men jeg svarte ikke noe. 

 

Jeg låste henne bare ut, da. 

 

For jeg ville ihvertfall ikke ha noen sex-skandale, (eller noe sånt), som butikksjef, i Rimi, for å si 

det sånn). 

 

Og etter at jeg forstod det, at jeg var gjenkjent, på Oslo City der. 

 

Så gikk jeg vel ikke inn på dyrebutikken likevel, (for å se om hu Kristin fra Rimi Lambertseter var 

på jobb), tror jeg. 

 



For da hadde vel ikke dette blitt som noe morsomt, (tror jeg, at jeg syntes). 

 

(Å hilse på hu Kristin fra Rimi Lambertseter der, mener jeg). 

 

Hvis hu 'Rimi Bjørndal-negerdama', (og venninnene hennes), liksom skulle følge med på meg, fra 

der de hang, borte ved den ene rulletrappa, da. 

 

(De satt vel bare på gulvet der, tror jeg. 

 

Ved en bjelke, eller noe sånt, kan det vel ha vært. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 261: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXIV 

 

En gang, den første tiden, som jeg jobbet som butikksjef. 

 

(Jeg begynte jo som butikksjef, høsten 1998, på Rimi Lambertseter). 

 

Så sa distriktsjef Anne-Katrine Skodvin til meg, (husker jeg). 

 

At de folka, som jeg ansatte, (på Rimi Lamberseter), ikke måtte være under femten år, for da ble det 

'barnearbeid' da, (som hu sa). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men det var ikke sånn, at det var jeg, som liksom hadde funnet på det, å ansette ungdomsskole-

elever, i Rimi. 

 

Jeg jobbet jo som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal, i to-tre år, før jeg begynte, som 



butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

Og den siste tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

Så ansatte butikksjef Kristian Kvehaugen, ei ungdomsskole-jente der, (må hu vel ha vært), som 

pleide å rydde flaskebordet og ta tippinga, en eller to vakter i uka, (husker jeg). 

 

(Dette var vel dattera til en bekjent av Kristian Kvehaugen, (mener jeg at han sa). 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg begynte å jobbe, (som butikksjef), på Rimi Lambertseter. 

 

Så jobba det en ungdomsskole-gutt der, som het Lars, (husker jeg). 

 

Og som den tidligere butikksjefen 'Audi-Monika', hadde ansatt, da. 

 

Og han hadde vel jobba gratis, (mer eller mindre, ihvertfall), i den butikken, flere dager i uka, i et 

år, (eller noe sånt), da jeg begynte der, som butikksjef, (høsten 1998). 

 

Siden han var på praksisplass der, (fra ungdomsskolen), mens han gikk i niende klasse, (eller noe 

sånt), da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Så da jeg begynte, på Rimi Lambertseter. 

 

Så gikk vel assisterende butikksjef Wenche Berntsen, (tror jeg at det må ha vært), god for Lars. 

 

Og de tryglet nesten, om at Lars, måtte få en vakt eller to, i uka, som han fikk lønn for, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og siden jeg ga Lars litt bedre lønn, enn min forgjenger 'Audi-Monika', hadde gitt han, da. 



 

Så hadde jeg vel litt 'goodwill', hos Lars, (tror jeg). 

 

Men jeg syntes at samarbeidet gikk dårlig, med de andre, som jobba der. 

 

Så jeg spurte han Lars da, om han visste om noen andre, som også trengte jobb. 

 

(For jeg ble ganske fort lei, av de andre, som jobba, på Rimi Lambertseter, da. 

 

For jeg syntes at de var mye mer vanskelig, å jobbe sammen med, enn de jeg nettopp hadde jobbet 

sammen med, på Rimi Bjørndal, da. 

 

Så jeg ønsket å ansette noen nye ansatte der, (på Rimi Lambertseter), som jeg liksom kunne forme 

litt, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og så kom han Lars tilbake, med ei ung dame da, som het Kristin. 

 

Og som han sa, at var den peneste jenta, i klassen hans da, (eller noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og grunnen til at jeg syntes at det var greit, å ansette noen ungdomsskole-elever, til å vaske 

flaskebordet og dørene til melkekjøla, (og sånn). 

 

Det var fordi at på den tida, som jeg jobba sammen med hu Hilde fra Rimi Hellerud der, (på Rimi 

Lambertseter). 

 

(Noe som vel var, fra høsten 1993. 

 

Til høsten 1994). 

 

Så sa hu, en gang det, at på Rimi Hellerud, (var det vel), så satt de noen til å vaske dørene til 

melkekjøla, (og sånn), en gang i uka. 

 

Og da satt de lønnsutgiftene, for den 'vaske-vakta', på budsjettet for vasking da, (husker jeg, at hu 

sa). 

 

Så da fikk de liksom en ekstra person, i butikken, da. 

 

Og da ble de mindre stress, for de andre som jobba der, med å stable varer osv., da,. 

 

For da var det greit, hvis den som hadde 'vaske-vakta', også tok flaskebordet osv., sa hu Hilde fra 

Rimi Hellerud, da. 

 

Så når jeg ansatte noen, til å ta en sånn 'vaske-vakt', en gang i uka. 

 



Så var det for at de andre ansatte, i butikken, liksom skulle få litt mer ro, på jobben, da. 

 

For da ble det liksom litt mindre stress, for de andre ansatte, da. 

 

(Siden de da måtte løpe litt sjeldnere, til flaskebordet, osv. 

 

Siden den som hadde 'vaske-vakta', også kunne rydde flasker). 

 

Og det var jo også for å få butikken til å se ren og fin ut, selvfølgelig. 

 

(At jeg begynte, med den 'vaske-vakta'). 

 

Men dette med den 'vaske-vakta', det var altså et slags triks, (må jeg vel si). 

 

(Sånn gjorde, at man slapp å strebe så mye, (som butikk-ansatt), i butikken, da. 

 

Uten at man fikk kjeft, fra distriktsjefen, for å ligge for høyt, på lønnsbudsjettet, da). 

 

Som jeg hadde lært, at hu Hilde fra Rimi Hellerud, da. 

 

(Fire-fem år, før jeg selv, ble butikksjef). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Da jeg jobbet, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Fra våren 1996. 

 

Til høsten 1998). 

 

Så jobbet jeg jo mest med å ta tippeoppgjøret, ta bestillinger, legge opp kjølevarer, spre tørrvarer og 

med å lede seinvaktene. 

 

Men å regne lønninger, det var noe som var butikksjef Kristian Kvehaugen sitt bord, da. 

 

Og han lærte meg nesten aldri opp i noe, direkte. 

 

Men han lærte vel opp assisterende butikksjef Merethe, (fra Follo), til å regne lønningene, (tror jeg). 

 

(Hvis det ikke var hennes forgjenger, Irene Ottesen, som Kristian Kvehaugen lærte opp, til å ta 

lønningene, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og så lærte vel hu meg, å regne lønninger, (ganske overfladisk), da. 

 

(Noe sånt). 

 



Og så måtte vel jeg, regne lønningene, (på Rimi Bjørndal), en av de siste ukene, som jeg jobba der, 

(mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

(Noe sånt). 

 

Og da lærte jeg vel kanskje det, at ungdom, som var mellom 15 og 18 år gamle. 

 

Kun fikk litt mer enn halvparten, i timelønn, enn det, som folk får, når de er over 18 år, da. 

 

(Siden det jobba ei, på Rimi Bjørndal, på den tida, som kun var 15-16 år gammel, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg begynte, som butikksjef, høsten 1998. 

 

Så sa distriktsjef Anne-Katrine Skodvin det, (husker jeg). 

 

At jeg kunne spørre henne om hjelp, når det gjaldt det meste, innen butikkdrift. 

 

Men ikke når det gjaldt å få tak i medarbeidere. 

 

Det måtte butikksjefene klare selv, (sa hu). 

 

Og etter at jeg da ansatte Lars og Kristin, (som begge var seksten år gamle, vel). 

 

Så sa Anne-Katrine Skodvin det, at jeg ikke måtte ansette noen, som var under femten år gamle. 

 

For da ble det barnearbeid. 

 

Og jeg skal ikke påstå, at jeg kunne alle reglene, om sånt, på rams. 

 

Men faren min, han fikk jo meg til å jobbe, for Strømm Trevare, fra jeg var ni år gammel, da. 

 

Og han hadde også ei jente, fra Svelvik ungdomsskole, jobbende på Strømm Trevare. 

 

(Ei som jobba der, som utplassert, fra ungdomsskolen). 

 

Og hu 15-16 år gamle Svelvikjenta. 

 

Hu dro han jo med på Danmarkstur osv., (med Strømm Trevare), husker jeg. 

 

(Som jeg jo har skrevet om, i Min Bok). 

 

Men jeg visste altså det, at det gikk an, å ansette 15-16 år gamle folk, i Rimi. 

 

Siden butikksjef Kristian Kvehaugen, hadde ansatt ei på den alderen, (på Rimi Bjørndal), like før 

jeg begynte å jobbe, som butikksjef, selv. 

 



Og han Lars var jo ansatt, av min forgjenger, som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

(Nemlig 'Audi-Monika'). 

 

Så jeg gjorde egentlig bare, som mine butikksjef-kolleger, på Rimi, og ansatte noen folk, som gikk 

det siste året, på ungdomsskolen, da. 

 

Så jeg syntes ikke at jeg gjorde noe galt liksom, da. 

 

Det var vel aldri snakk om, (fra min side), å ansette noen, som var under femten år, liksom. 

 

Så hvorfor distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, sa det, at det ikke var lov, å ansette folk, som var 

under femten år gamle. 

 

Når jeg ikke hadde tenkt til å gjøre det. 

 

Det veit jeg ikke. 

 

Men det veit hu vel kanskje selv. 

 

Så sånn er muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da jeg bodde, på Abildsø. 

 

(Studieåret 1989/90. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så var det jo en kar, (fra Abildsø), som var i 16-17-års alderen, vel. 

 

Som fikk jeg seg jobb, på Rimi Ryen. 

 

(Mener jeg å huske. 

 

Hos hu Kirsti Sørhagen, (heter hu vel), som jo jobba som butikksjef der, (på Rimi Ryen), i mange 

år, (som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Må det vel ha vært). 

 

Så det var ikke sånn, at det å ansette folk, som var mellom 15 og 18 år, i Rimi. 

 

Var en trend, som jeg begynte med, liksom. 

 

Det var andre butikker, som begynte med dette, lenge før meg. 

 

Så jeg bare tok etter dem liksom, da. 

 

(Når jeg endelig ble butikksjef selv, etter 6-7 år, i Rimi). 



 

For når man er butikksjef, så må man overholde et lønnsbudsjett. 

 

Og da blir det fristende, å ansette folk, som er 16-17 år gamle, da. 

 

For de får jo bare litt over halvparten i lønn, iforhold til folk, som er over 18 år gamle. 

 

Så man kan ansette tre 17-åringer. 

 

For samme 'prisen'. 

 

Som man betaler, for å ansette to 18-åringer, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men hvem stabler mest varer av en 17-åring og en 18-åring, liksom? 

 

Nei, det er vel ofte ganske hipp som happ. 

 

(Vil jeg tippe på, ihvertfall). 

 

Så derfor kunne det lønne seg, å heller ansette en 17-åring, enn en 18-åring, da. 

 

Og det var også en del mangel, på 18-åringer liksom, på den her tida, da. 

 

For det var oppgangstider da, og vanskelig å få ta tak i nok folk, i butikkene, da. 

 

For 17-åringer, de har jo ikke lov til å selge øl, i kassa. 

 

(Så derfor, så venta jeg alltid, til folk hadde fylt atten år. 

 

Før jeg ga de opplæring, i kassa. 

 

For jeg syntes at det hadde blitt for useriøst, å hatt 17-åringer, i kassa, da. 

 

Når de ikke hadde lov, til å selge øl, mener jeg). 

 

Så det er litt upraktisk, å ansette 17-åringer og. 

 

Men de har lov til å jobbe i tippekassa da, (mener jeg å huske, ihvertfall). 

 

Så det funka ganske greit, å ansette en del 16-17-åringer, på Rimi Lambertseter, (vil jeg si). 

 

Den tida jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

Dette var jo på den samme tida, som industrien, ble hevet ut, av Rimi-butikkene. 

 

Så da ble det ikke så komplisert, å stable varer, i Rimi. 

 

For man behøvde da ikke lenger, å sortere ut varene, (til industrien). 

 

Så man behøvde ikke lenger å vite så mye, om hvilket firma, som hadde agentur, på de og de 



varene, da. 

 

Så derfor, så funka det ganske greit, å få 16-17-åringer, til å fylle opp tørrvarer, på Rimi 

Lambertseter, (vil jeg si). 

 

For tørrvarer, det er varer, som har lang holdbarhet. 

 

Så de er ikke så sårbare, for svinn. 

 

(Som for eksempel kjølevarene er, da). 

 

Og på den tida, (etter at industrien, liksom ble hevet ut, fra Rimi). 

 

Så skulle jo alle tørrvarene, bare stables rett inn, i hylla, liksom. 

 

Så da behøvde man ikke lenger å ha gått, i to år, på Varehandelsen høyskole, liksom. 

 

For å stable varer, inn i hyllene, på Rimi. 

 

Så da sparte vel Rimi Lambertseter en del penger, (vil jeg si), på å bruke disse 16-17-åringene, til å 

stable, (for det meste), tørrvarer, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og ikke nok med at jeg hadde en dømmende distriktsjef. 

 

(Nemlig Anne-Katrine Skodvin). 

 

Som mer eller mindre beskyldte meg for å ha organisert barnearbeid. 

 

(Eller hva hu nå mente, med den 'barnearbeid-bablinga' si). 

 

Bare fordi jeg tok etter mine butikksjef-kolleger i Rimi, og ansatte noen 16-17-åringer, (noe som jo 

var fullt lovlig), da. 

 

Nei, da. 

 

Jeg fikk også etterhvert, en assisterende butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

(Nemlig Stian Eriksen). 

 

Som var litt sånn 'wanna-distriktsjef', (ovenfor meg da), må man vel si. 

 

For han sa en gang til meg det, (husker jeg). 

 

(På sin liksom milde, lune og godslige, (eller om man skal si bestefaraktige), måte). 

 

At en butikksjef, som holdt til, oppe i 'hutta-heita', (et eller annet sted). 



 

Han vant alltid Rimi Gullårer da, (var det vel). 

 

Siden at han hadde så voksne ansatte, (som var ansvarlige og sånn), da. 

 

Så Stian Eriksen, han ville at jeg, (som var hans sjef), skulle ansette eldre ansatte da, (mener jeg å 

huske). 

 

Men da svarte jeg vel ikke noe, (mener jeg å huske). 

 

For sånn hadde jeg ikke tenkt på det før, (hvis jeg skal være ærlig). 

 

Og er det noe automatikk i det liksom, at man vinner Rimi Gullårer, hvis man ansetter mange 

'bestemødre'? 

 

Nei, det er vel rimelig tvilsomt, (at det liksom skal finnes en sånn automatikk), vil jeg si. 

 

Dessuten. 

 

Hvor mange bestemødre, (eller koner), var det som dukka opp, på Rimi Lambertseter, for å søke om 

jobb? 

 

Nei, det var vel så og si ingen, (vil jeg si). 

 

Så denne nevnte 'wannabe-distriktsjef'-pratinga, til han Stian Eriksen. 

 

Den gir vel kanskje ikke så mye mening, da. 

 

(Vil jeg si, ihvertfall). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og Stian Eriksen, han var jo rimelig fersk, i Rimi, sammenlignet med meg. 

 

Og han hadde ikke jobba, i tre år, i andre kjeder, (før han begynte i Rimi), sånn som jeg hadde gjort. 

 

(Såvidt jeg vet, ihvertfall). 

 

Han kom rett fra militæret, og ble ansatt som assisterende butikksjef, da. 

 

Uten å behøve å være fast heltidsansatt varestabler/kasserer og aspirant liksom, (som jeg selv var, i 

min tid), da. 

 

(Selv om han hadde jobbet litt deltid i Rimi. 

 

Ved siden av skole og sånn, vel. 

 

Sånn som jeg har skjønt det, ihvertfall. 



 

Fra cirka 1996, (da jeg først hørte om Stian Eriksen, siden Henning Sanne da sa at han kunne jobbe 

en vakt, på Rimi Bjørndal, da vi trengte folk der, etter at jeg hadde bytta assisterende butikksjef-

arbeidssted, fra Rimi Lambertseter til Rimi Bjørndal da, (som var en cirka dobbelt så stor butikk, 

som Rimi Lambertseter, når det gjaldt omsetning), siden jeg hadde en slags karriere, i Rimi da), og 

utover. 

 

Siden jeg mangla assisterende butikksjef, i butikken, (på den tida, som Stian Eriksen, var ferdig, 

med militæret), da. 

 

Så jeg måtte bare finne en jeg kunne bruke, (som assisterende butikksjef), da. 

 

Siden distriktsjef Anne-Katrine Skodvin, jo hadde sagt til meg det. 

 

At medarbeidere, det måtte jeg få tak i selv, da. 

 

(De kunne jeg ikke be om hjelp, til å få tak i, (fra distriktsjefen), liksom). 

 

Men Stian Eriksen, han hadde jo ikke drevet, med å regne lønninger, liksom. 

 

(Det ville vel jeg isåfall ha visst om). 

 

Og han hadde jo ikke vært på møter, hvor ting som lønnsbudsjettet, ble tatt, av distriktsjefen, (i 

Rimi), osv. 

 

Så det, at han begynte å 'bable om', hvem jeg burde ansette, osv. 

 

Det ble vel som noe rart, på flere måter, (vil jeg vel kanskje si). 

 

Så det kan man vel kanskje undre seg over, hvorfor han Stian Eriksen, begynte å 'bable', om min 

ansettelses-poltikk, (eller hva man skal kalle det), på Rimi Lambertseter, da. 

 

(Siden jeg var butikksjef. 

 

Og Stian Eriksen var assisterende butikksjef, (altså min underordnede da), mener jeg). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 



Kapittel 262: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXV 

 

En gang, da jeg skulle ta t-banen ned til sentrum, fra Lambertseter t-banestasjon. 

 

En fredagskveld eller lørdagskveld, (tror jeg at det må ha vært). 

 

(Dette må vel enten ha vært, fra den tida, som jeg jobba, som 

kasserer/varestabler/låseansvarlig/aspirant/assisterende butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

Nemlig fra høsten 1993 til våren 1996. 

 

Ellers så var det, fra den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

De ganske få ukene, før jeg kjøpte meg bil, (etter at jeg hadde blitt butikksjef der), høsten 1998). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det som skjedde, på Lambertseter t-banestasjon. 

 

Det var at det var en danske der, (husker jeg), som hadde vært på vorspiel, (eller noe sånt), sammen 

med noen norske kamerater, da. 

 

(Sånn som jeg skjønte det, ihvertfall). 

 

Og det som skjedde, da. 

 

Det var at han dansken, klikka helt, da. 

 

Og så skrek han høyt, (flere ganger), til de norske kameratene sine, da. 

 

(Da han så noen ungjenter, som også venta, på t-banen der, da). 

 

At: 'Vi skal lave sånn fjortiss'. 

 

(Eller om han sa: 'Vi skal have sånn fjortiss'). 

 

Noe sånt. 

 

Så den oppførselsen, (til han dansken), den var jo rimelig pinlig, (å overvære), da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Og det var jo helg, (hvis jeg ikke tar helt feil). 

 

Og fullt av folk, som venta på t-banen der, (på Lambertseter t-banestasjon), da. 

 



Så det var en rimelig kaotisk og uoversiktlig situasjon, da. 

 

(Sånn som jeg husker det, ihvertfall). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så var det sånn, (husker jeg), at en gang, så begynte hu 'Rimi Bjørndal-negerdama', (som jeg jo har 

skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Å 'bable' om, hva en 'kipper' var. 

 

'Du vet hva en kipper er, Erik', mener jeg å huske, at hu sa. 

 

Men hvordan kunne hu vite det, liksom? 

 

(Jeg mener at kipper betyr kineser. 

 

Og at mine tidligere kamerater Glenn Hesler og Øystein Andersen. 

 

Vel må ha 'babla' om noe sånt, på begynnelsen av 90-tallet, en gang. 

 

På den tida, som vi tre, nesten var en gjeng, liksom. 

 

Som jeg har skrevet om, i Min Bok 2. 

 

Og Morten Saksgård, (fra Rimi Langhus), han babla vel også om, noe lignende, en gang. 

 

(Han klagde en gang på meg, siden han mente det, (husker jeg), at jeg hadde ansatt, en kipper. 

 

Enda jeg ikke hadde ansatt noen kinesere/mørkhudede, i forkant, av den kommentaren, til Morten 

Saksgård. 

 

Jeg hadde vel kun ansatt Joakim aka. Jokke vel, (som tok på seg ansvaret for bedriftsfotball-laget, 

til Rimi Langhus, før høsten 2001), som vel var ganske hvit, må man vel si. 

 

Så jeg skjønte ikke hvilken kineser, som Morten Saksgård mente, hvis jeg skal være ærlig. 

 

Men men). 

 

En gang, på den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Langhus. 

 

Noe jeg jo jobba som, fra våren 2001 til sommeren 2002)). 

 

Hvem vet. 



 

Og hu Rimi Bjørndal-negerdama, hu begynte vel også å nevne, flere andre uttrykk, som også 

betydde kineser, da. 

 

Som 'chopper', (etter chop-sticks), eller noe sånt, var det vel. 

 

(Noe sånt). 

 

Og uten at jeg vet, hvorfor hu Rimi Bjørndal-negerdama, plutselig begynte å bable, om det her, da. 

 

/Hm). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg har også lest, på Facebook nå, forresten. 

 

(Jeg skriver dette, 28. september 2013). 

 

At min distriktsjef Anne Neteland, fra Rimi Kalbakken. 

 

(Hvor jeg jobbet som butikksjef. 

 

Fra høsten 2000 til våren 2001). 

 

Har studert to år, på Varehandelens høyskole. 

 

(Fra 1990 til 1992, vel). 

 

Så det er altså ikke sånn, som jeg skrev, i et tidligere kapittel. 

 

At Anne Neteland er u-utdannet, og bare har tatt noen kurs, (hos Rimi), i ledelse, osv., da. 

 

(Som jeg mistenkte, da). 

 

Dette leste jeg på Anne Neteland sin Facebook-side, forresten. 

 

(En Facebook-side som jeg ikke har pleid å lese så mye på. 

 

For å si det sånn). 

 

Men men. 

 

Så beklager at jeg tippet feil, om dette, (Anne Neteland sin utdannelse), i et tidligere kapittel. 

 

Men da fikk jeg med om dette nå, i et av 'ekstra-kapittelene', ihvertfall. 

 

Så sånn er det. 

 



Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 263: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXVI 

 

På den tida, som jeg jobba, som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så var det sånn, (husker jeg). 

 

At en gang, som Songül Özgyr, Matias, (som holdt med Lillestrøm), og jeg. 

 

Var inne på kontoret, på Rimi Bjørndal. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

Så sa han Matias, (om Songül Özgyr), husker jeg. 

 

At: 'Songül har hår'. 

 

(Noe sånt). 

 

Før han liksom tok en slags kunstpause, da. 

 

(Før han så liksom ikke sa noe likevel, da. 

 

Så det ble vel liksom som at han sa 'A', men ikke 'B', da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da svarte hu Songül Özgyr det, (husker jeg). 

 

At: 'Alle jenter har hår'. 

 

(Noe sånt). 

 

Dette var en rimelig rar samtale da, (husker jeg, at jeg syntes). 

 



Jeg må si at det virka litt som, (for meg), at han Matias, (som holdt med Lillestrøm), mobba hu 

Songül Özgyr, (på en eller annen måte), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så var det sånn, (husker jeg). 

 

En gang, etter at jeg hadde skrota HiAce-en min, (må vel dette ha vært). 

 

(Noe jeg vel gjorde, i februar 1997, hvis jeg husker det riktig). 

 

At jeg satt på en buss, på vei ned til sentrum, etter jobben, (en dag), da. 

 

Og da var det sånn, (husker jeg). 

 

At det satt en gjeng, bestående av 3-4 innvandrergutter og en nordmann, på bussen, da. 

 

Og de kalte meg 'potet', (seg imellom). 

 

Virka det som  for meg, ihvertfall. 

 

(Hva de nå egentlig mente, med dette skjellsordet. 

 

Som jeg ikke hadde hørt, før denne gjengen nevnte det, tror jeg). 

 

Og denne gjengen skrøyt også av, hvor høflige, som innvandrere var, sammenlignet med nordmenn, 

da. 

 

For de skrøyt av hvor mange dyner, som familien deres hadde, i 'heimen' sin, da. 

 

(Husker jeg). 

 

Og så gjorde de narr av nordmenn, som pleide å si 'ta med sovepose', hvis det var snakk om 

overnattingsbesøk, da. 

 

For det mente denne 'buss-gjengen', at var uhøflig, da. 

 

(Noe sånt). 

 

For de mente at alle burde ha masse dyner, i 'heimen' sin, som de kunne låne bort, til eventuelle 

overnattingsgjester, da. 

 



(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En annen gang, (på den her tida), som jeg også satt på en buss, på vei ned til sentrum, etter å ha 

jobbet en vakt, på Rimi Bjørndal. 

 

Så var det sånn, (husker jeg). 

 

At det satt ei Bergenser-dame, og en eller flere ungdommer, som var lokale Oslo-folk vel, og prata 

ganske høyt sammen, på bussen, da. 

 

(Sånn at jeg lett kunne høre, hva de prata om, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Og hu Bergenser-jenta. 

 

Hu sa det, da. 

 

(Husker jeg). 

 

At ei venninne av henne, hu hadde sitti på do, på skolen deres. 

 

(Sikker i Bergen, da). 

 

Og disse jentene, de hadde for vane, å stappe en brusflaske, oppi fitta, mens de satt og prata 

sammen, inne på do, i storefri, (eller noe sånt), da. 

 

Og da hadde det blitt vakum, i flaska, til venninna hennes da, (sa hu Bergenser-dama). 

 

Og så hadde en lærer, bært henne ut, av doen. 

 

Med brusflaska stikkende ut av fitta, da. 

 

Sånn at alle de andre elevene, i skolegården, kunne se hu jenta naken, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og nå, så lurer jeg på om hu Bergenser-jenta, eventuelt kan ha vært hu Cilla, (eller Janniche 

Fjellhaug, som hu egentlig heter). 

 



(Fra tiden før jeg ble kjent med henne, mener jeg) 

 

Hu som jo etterhvert, ble mer eller mindre fast, på min chattekanal #blablabla, (på ef-net), på irc. 

 

For hu var jo en del i Oslo, da. 

 

På besøk, hos forskjellige Oslo-folk. 

 

(Av en eller annen grunn). 

 

I ferier osv. da, (husker jeg). 

 

Så sånn var muligens det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som butikksjef, på Rimi Lambertseter. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra høsten år 2000, til høsten 2002). 

 

Så var det sånn, en gang, (husker jeg). 

 

At assisterende butikksjef Stian Eriksen. 

 

Han stod i kassa, til Linn Korneliussen, (husker jeg). 

 

Med en stor bunke, med tusenlapper. 

 

Og det var penger, som Stian Eriksen, hadde tatt opp i lån da, (sa han). 

 

For å låne videre, til foreldra sine, som var i økonomiske problemer da, (sa han). 

 

(Noe sånt). 

 

Men hvorfor Stian Eriksen, absolutt måtte ta med seg, alle disse tusenlappene, på jobben. 

 

For så å stå og vifte med dem, foran hu kassadama, (fra Vestlandet), da. 

 

Det veit jeg ikke, (må jeg innrømme). 

 

Men det veit han vel muligens selv. 

 

(Det er mulig). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 264: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXVII 

 

I England, så synes jeg, at det går ganske greit, å klippe seg. 

 

Jeg sier at jeg vil ha det kort ved øret. 

 

Litt lenger, øverst på sidene. 

 

Og litt lenger enn fingerkort, på toppen. 

 

Og at de pleier å bruker 'number 4', (et slags plaststykke, (til hår-barbermaskinen), som bestemmer 

lengden, på håret), når de barberer håret, bak og på sidene, da. 

 

Og da blir det vanligvis brukbart, (må man vel si). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Men i Norge. 

 

Så må man bare si, at man vil ha det 'kort', (tror jeg). 

 

Og da begynner friserdamene noen ganger å klage da, (husker jeg). 

 

Når de er ferdige, med å klippe. 

 

(Eller om det var, før de begynte). 

 

Og så sier de noe sånt, som at: 'Ja, hvis du synes at det er kort, så'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så i Norge så går dette mye på intuisjon, (fra frisørene), tror jeg. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da føler jeg meg noen ganger litt fremmedgjort, (eller hva man skal kalle det), da. 



 

(Må jeg vel si). 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

(Og det er jo også sånn. 

 

At å klippe seg, i Oslo. 

 

Det koster gjerne cirka 500 kroner, da. 

 

(Ihvertfall hvis man klipper seg, hos frisørene, på Oslo City eller i Arkaden der). 

 

Mens i England, så koster det vanligvis under 100 kroner, å klippe seg, da. 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men). 

 

I Oslo, så ble det sånn. 

 

At jeg bytta frisør, (hele tida), husker jeg. 

 

Siden jeg aldri fant, en frisør, som jeg var fornøyd med, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og på den tida, som jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra sommeren 2002 til desember 2003, husker jeg). 

 

Så var det noen ganger sånn, at jeg klipte meg, hos en frisør, på Bislett, (i Theresegate muligens), 

som var utlending, (husker jeg). 

 

(På en frisørsalong, som jeg hadde funnet, når jeg gikk rund og leita, etter en ny frisørsalong, da. 

 

Siden jeg var så misforøyd, med de andre frisørsalongene, i Oslo. da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Og han frisøren, han kosta det mindre, å klippe seg hos. 

 

Enn hos de fleste andre frisørsalonger, i Oslo, da. 

 

Så da han utenlandske frisøren, gjerne ville selge meg noe slags shampoo, (var det vel), mot 

håravfall, (eller noe sånt), da. 

 

Så syntes jeg at jeg måtte kjøpe en sånn flaske, da. 

 

Siden det var så billig å klippe seg der. 

 

(Sammenlignet med de andre stedene, i Oslo, da). 

 

Men den flaska, (med sånn 'mystisk', (muligens hjemmelaget), shampoo). 

 

Den bare kasta jeg, (uten å prøve den da), må jeg innrømme. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Han utenlandske frisøren, han nevnte en gang det, at Beirut var en så fin by, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og det husker jeg, at jeg syntes, at var litt rart, da. 

 

For Beirut, det ble liksom som Belfast, (eller noe sånn), for meg, (syntes jeg). 

 

Nemlig et sted jeg forbandt med bomber, (og sånn), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og like etter at jeg liksom fikk ødelagt trynet mitt, i desember 2003. 

 

(Som jeg har skrevet om tidligere, i denne boken). 

 

Så lurte jeg på det, om det kanskje bare var sånn, at jeg trengte å klippe håret, for å liksom se 

'normal' ut igjen, da. 

 

Og da, så dro jeg til den frisøren, (i Theresegate vel), på Bislett, da. 

 

Men da var den frisørsalongen stengt, (den dagen), husker jeg. 

 

Men da stod telefonnummeret, til eieren, på en plakat der, (eller noe sånt), tror jeg. 

 



Og så ringte jeg, og spurte han eieren, når de skulle åpne igjen, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og da sa eieren, at han jobba på sin andre frisørsalong, nede på Grønland, den dagen, da. 

 

Og så endte det med, at jeg dro ned dit, (til Grønland), for å klippe meg, da. 

 

(For jeg hadde hatt så mye problemer, hos de andre frisørsalongene, i Oslo, da. 

 

Med å få håret mitt, sånn som jeg ville ha det, da. 

 

For å si det sånn). 

 

Selv om det var sjelden, at jeg var, nede på Grønland, (må jeg innrømme). 

 

Etter at jeg hadde slutta å jobbe, for Det Norske Hageselskap. 

 

(Et sted hvor jeg jo jobba, høsten 1990). 

 

For det var jo også sånn, at Lill fra Svelvik, flytta bort, fra Grønland, (til Grorud), da. 

 

På omtrent den samme tida, som jeg slutta å jobbe, på Norsk Hagetidend/Det Norske Hageselskap. 

 

For Lill fra Svelvik, hu ble jo sammen med en kar fra Grorud, (som digga U2), da. 

 

Sommeren 1990, var det vel. 

 

Og hu flytta vel til han, (på Grorud), høsten 1990, tror jeg. 

 

Som jeg vel har skrevet om, i Min Bok 2). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det var fortsatt mye mer som hendte, den tida som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Og dette tenkte jeg at jeg skulle prøve å få skrevet mer om, i de neste kapitlene, av Min Bok 5. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 265: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXVIII 

 



Da jeg bodde i Norge, så ble jeg noen ganger påvirket, av det som stod i avisene, om hva som var 

moderne og populært, osv. 

 

Rundt årtusenskiftet, så stod det, i avisene, at det var så populært, å ha 'pornopung', osv. 

 

(Nemlig å barbere testiklene, da). 

 

Så jeg prøvde det en gang, bare for moro skyld, (husker jeg). 

 

Men det var ikke sånn, at det var noe for meg, (husker jeg). 

 

For det klødde så fælt, (husker jeg), når disse hårene vokste ut igjen, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra våren 1996 til høsten 1998). 

 

Så var det sånn, (husker jeg). 

 

At etter at 'Bjørndal-Hilde' slutta, å jobbe, på Rimi Bjørndal. 

 

(Etter at hu flytta, til 'Gokk', liksom). 

 

Så begynte ei annen Hilde, å jobbe der, (mener jeg å huske). 

 

(Noe sånt). 

 

Og jeg jobba jo sammen med ganske mange Hilde-er, i Rimi. 

 

Det var først ei assistent-dame, på Rimi Munkelia, (som seinere begynte å jobbe, på et eller annet 

kontor). 

 

Så var Hilde fra Rimi Hellerud, (som jeg jobba sammen med, på Rimi Lamberseter, i 1993 og 

1994). 

 

Så var det 'Bjørndal-Hilde', (som flytta til 'Gokk'), som jeg jobba sammen med, på Rimi Bjørndal, i 

1996 og 1997, vel. 

 

Og det var også seinere 'Nordstrand-Hilde', som jeg jobba sammen med, på Rimi Lambertseter, i 

1998 og 1999, vel. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 



 

Men hu her 'ekstra-Hilde', da. 

 

Hu var det et eller annet problem med, på Rimi Bjørndal, (husker jeg). 

 

Sommeren 1998, (eller noe sånt), vel. 

 

Angående noe som butikksjef Kristian Kvehaugen også sa noe om, vel. 

 

(Og jeg måtte vel ringe han, vel. 

 

For å få han til å si, hvordan ditt og datt var, da. 

 

Når det var noe, med hu 'ekstra-Hilde', da. 

 

Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og hu ekstra-Hilde, hu var også innom, på Rimi Lambertseter. 

 

Etter at jeg ble butikksjef der, høsten 1998. 

 

(Sammen med en gjeng gutter, på hennes alder, da). 

 

Og jeg overhørte at hu 'babla' om det, til den gjengen sin. 

 

At hu ikke visste det, at jeg hadde begynt å jobbe der, (på Rimi Lambertseter), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og at hu kanskje ikke burde ha dratt innom der, (siden jeg jobba der), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter 11. september, (i 2001), så var folk veldig opptatt av islam, (husker jeg). 

 

Og jeg husker at jeg skrev noen debatt-poster, om islam, på VGD, (under nicket 'cons', var det vel), 

den siste tida, som jeg bodde, i Norge, da. 

 

Og det var noe, i forbindelse med at en irakisk forfatter, (var det vel). 

 



Hadde skrevet i en bok, at det ikke fantes moderate muslimer liksom, da. 

 

Men at alle liksom var islamister, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og så spurte jeg vel, (på VGD), om dette stemte, da. 

 

Noe sånt. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Etter at jeg gikk, (for andre eller tredje gang vel), til Bentesbrugata Legesenter. 

 

(I deres nye lokaler, noen steinkast unna Bentsebrugata, vel). 

 

Etter at jeg fikk skada trynet mitt, i desember, i 2003. 

 

Så fikk jeg jo en resept, på noe slags krem, (som jeg liksom skulle bruke i trynet), da. 

 

Og dette var ikke en resept, som jeg fikk, av han fastlegen min, (husker jeg). 

 

Men det var en yngre kollega av han, som skrev en sånn resept, til meg, da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og da, så dro jeg på St. Hanshaugen senter, (heter det vel). 

 

(Det senteret som ligger i Waldemar Thranes gate. 

 

Cirka midt mellom Uelands gate og Ullevålsveien. 

 

Et senter som på den her tida, var ganske nytt, vel). 

 

Og da lagde ei dame, som jobba, på det private apoteket, (jeg husker ikke hvilken apotek-kjede, 

som dette var, igjen), en slags mikstur, til meg, da. 

 

Og blandet dette i en slags mix-master, vel. 

 

Og så helte hu denne 'salven', oppi en plastkrukke, (eller noe sånt), da. 

 

Men jeg syntes det, at hu apotek-dama, hadde sett litt rar ut, i trynet. 

 

Mens hu lagde den her miksturen, da. 



 

Så jeg brukte nesten ikke noe av den. 

 

For jeg mistenkte at det bare var noe tull, da. 

 

For jeg likte ikke han yngre kollegaen, av fastlegen min, noe særlig, da. 

 

Så jeg lurte på om det var noe ekkelt, (eller grisete), oppi den kremen, som han skrev en resept på, 

da. 

 

(Etter at jeg hadde gått tilbake, til legekontoret der, og mast, (må jeg vel si). 

 

Etter at jeg ikke fikk noe hjelp liksom, den første gangen, som jeg dro dit, den dagen, da). 

 

Siden apotek-dama, så så rar og anstrengt ut liksom, (i tryne), mens hu dreiv å lagde den kremen, 

da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Nå er jeg ferdig, med det første arket, med stikkord-notater, som jeg skriver disse 'ekstra-kapitlene', 

til Min Bok 5 fra. 

 

Det er fortsatt to ark, med stikkord, igjen. 

 

Men de fleste av disse stikkordene, har jeg vel skrevet om allerede, i Min Bok 5, (tror jeg). 

 

Så jeg må se over disse to arkene, og klusse over de stikkordene, som jeg husker, at jeg allerede har 

skrevet om, da. 

 

Så får vi se hvor mange stikkord, som blir igjen, etter at jeg har gjort det. 

 

Og så får vi se, hvor mange fler ekstra-kapitler, som jeg ender opp med. 

 

Det tørr jeg ikke så si helt nøyaktig nå, dessverre. 

 

Men vi får se hvor mange fler sånne ekstra-kapitler, som jeg ender opp med. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 266: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXIX 

 

I forrige kapittel, så skrev jeg om ei 'ekstra-Hilde', som jobba på Rimi Bjørndal, sommeren 1998, 

(var det vel). 

 



Men det er mulig at hu kan ha hatt et annet navn. 

 

Muligens Stine, (eller noe sånt). 

 

For jeg husker ikke hu 'ekstra-Hilde' så godt, da. 

 

(For jeg jobba vel ikke så lenge, sammen med henne, på Rimi Bjørndal, tror jeg). 

 

Så sånn er det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På Rimi Bjørndal sitt julebord, i 2003. 

 

(Som jo var på Triaden-senteret, i Lørenskog. 

 

Hvor jeg tidligere hadde jobba, på Matland/OBS Triaden). 

 

Så var det ei medarbeider-dame, fra Rimi Bjørndal. 

 

Som gikk ute på gangen, utafor Rimi Bjørndal-hotellrommet. 

 

Mens assistent Ivan, lå på senga, på hotellrommet, med kun en tigermønstret underbukse på seg. 

 

(Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Og da var det ei som het Stine, (mener jeg å ha kommet på, siden jeg skreiv om den episoden, i et 

tidligere kapittel). 

 

Som gikk ute på gangen, utafor hotellrommet, da. 

 

(Og som vel antagelig må ha fått med seg litt av denne strippe/harry/pervo-seansen, til han Ivan og 

'en bunch' med Rimi Bjørndal-damer, da. 

 

En seanse som jeg liksom rømte fra, da. 

 

(For å si det sånn). 

 

Som jeg har skrevet om, i et tidligere kapittel). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

På den tida, som jeg jobba, som assisterende butikksjef, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra våren 1996 til høsten 1998). 

 



Så var det en gang sånn, (husker jeg). 

 

At mens jeg satt og venta på bussen ned til sentrum, (etter jobben). 

 

(En gang etter at jeg skrota HiAce-en, må det vel dette ha vært. 

 

Noe jeg jo gjorde, i februar, i 1997, mener jeg å huske). 

 

Så satt det et par, (i 20-30-åra vel), som jeg lurte på om var kriminelle, (husker jeg), og venta, på 

bussen, sammen med meg, da. 

 

Og plutselig, så kasta hu dama. 

 

(Som muligens var prostituert, eller noe sånt, vel. 

 

Hvis jeg skulle tippe, ihvertfall). 

 

Hu kasta noe mat, (som hu først satt og åt på vel), over 'Bjørndal-veien', og inn i skogen, da. 

 

Og da klagde typen hennes, (husker jeg). 

 

Men da svarte hu dama, at: 'Stakkars dyra', (husker jeg). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

En gang, på den tida, som jeg jobba som låseansvarlig, på Rimi Bjørndal. 

 

(Noe jeg jo jobba som, fra sommeren 2002 til desember 2003). 

 

Så var det en gang sånn, (husker jeg), at jeg gikk på bussen, fra den bussholdeplassen, som er 

nedenfor Geviret der, liksom. 

 

Altså den holdeplassen, som er en holdeplass nærmere sentrum, (eller en holdeplass nærmere 

Mortensrud), enn den holdeplassen, som er utafor Granberg senter der, (hvor Rimi Bjørndal ligger), 

da. 

 

(Jeg hadde kanskje vært og besøkt Kaldoon, oppe ved Geviret der. 

 

Siden han noen ganger trengte hjelp, med PC-en eller internett, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og da, når jeg gikk på bussen. 

 

Så satt hu Songül Özgyr, (fra Rimi Bjørndal), på den bussen, husker jeg. 

 

Og sa jeg vel 'hei', da. 

 



(Som jeg vel pleide å si, hvis jeg møtte noen, fra jobben 

 

Noe sånt). 

 

Og så sa vel hu Songül Özgyr det, at jeg kunne sitte ved siden av henne, (ganske langt foran på 

bussen), da. 

 

(Noe sånt). 

 

Og mens jeg satt der, og liksom skravla med henne, (om jobben), da. 

 

Så mener jeg å huske, at jeg overhørte det, at han Matias, (fra Rimi Bjørndal), liksom begynte å 

klage på meg, (lenger bak på bussen), da. 

 

Og sa noe sånt, som at jeg kun brydde meg, om hu Songül Özgyr, da. 

 

(Noe sånt). 

 

Men dette var vel bare sånn det blei, egentlig. 

 

Da jeg gikk på bussen. 

 

At jeg ble sittende ved siden av Songül Özgyr, mener jeg. 

 

For hvis jeg ikke hadde sagt 'hei'. 

 

Så hadde vel hu antagelig ment det, at jeg hadde vært uhøflig. 

 

(Noe sånt). 

 

Så da hadde det jo blitt feil det og, liksom. 

 

Så det var ikke alltid så lett, å jobbe som leder, i Rimi, liksom. 

 

(For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det er fortsatt en del stikkord igjen, på de to stikkord-arkene, som jeg har igjen, med notater, til 

denne boken. 

 

Så jeg regner med at det blir to-tre kapitler til, av denne boken. 

 

Så vi får se når jeg klarer å få skrevet ferdig de. 

 

Vi får se. 

 

 



 

Kapittel 267: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXX 

 

Det var også sånn, under 'Min Bok/Min Bok 2-tida', forresten. 

 

(Har jeg kommet på, mens jeg har holdt på med å skrive, på Min Bok 5). 

 

At Magne Winnem, han kalte seg noen ganger 'Mags', (husker jeg). 

 

(Som han ene, i Aha, da). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og som jeg vel har skrevet om, i Min Bok. 

 

Så jobba Magne Winnem, på Rimi, i Asker, da. 

 

Men nå har jeg kikket, på en CV, som Magne Winnem sendte meg, på e-post, i 2005. 

 

(Som eksempel, på hvordan en bra CV liksom burde se ut, da. 

 

Noe sånt). 

 

Og på den CV-en, så skriver Magne Winnem det, at han jobbet, på Spar 800, i Asker, da. 

 

Mens da vi gikk i samme klasse, russeåret på Gjerdes videregående, i Drammen. 

 

(Skoleåret 1988/89). 

 

Så sa Magne Winnem det, at han jobba på Rimi Asker da, (husker jeg). 

 

(Og han dro også med meg, og andre kamerater, til Rimi Asker, for å vise oss hvordan butikken så 

ut da, (husker jeg). 

 

Uten at jeg, (som jobba på CC Storkjøp, i Drammen, på den her tida), ble så veldig imponert, 

husker jeg). 

 

Og Winnem jobba også som leder, på Rimi Asker, på den her tida. 

 

For jeg husker at en gang, som Magne Winnem skulle besøke sin kamerat Raymond, (var det vel), i 

Drammen. 

 

(Mens han jobba, på Rimi Asker, da). 

 

Så hadde Magne Winnem glemt å dra innom banken, med dagsomsetningen, for den butikken, 

(husker jeg, at Winnem har fortalt meg, (under Min Bok/Min Bok 2-tida), ihvertfall). 



 

Men Winnem skriver bare at han jobbet som 'butikkmedarbeider deltid', i den butikken, på CV-en 

sin, (fra 2005). 

 

Så det var kanskje litt rart. 

 

Men men. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Rimi Lambertseter, (som hadde gateadressen Nylænde 5). 

 

(Hvor jeg jobbet tre dager i uken, som kasserer/varestabler, fra høsten 1993 til sommeren 1994, 

(ved siden av at jeg også jobbet deltid, på Rimi Munkelia, og som ekstrahjelp på Rimi Karlsrud og 

en del andre Rimi-butikker). 

 

Og som assisterende butikksjef-vikar, fra sommeren 1994 til høsten 1994. 

 

Og som aspirant fra høsten 1994 til januar 1995. 

 

Og som assisterende butikksjef, fra januar 1995 til våren 1996. 

 

Og som butikksjef, fra høsten 1998 til høsten år 2000). 

 

Den butikken, den var også en Spar 800-butikk, (på samme måte som Rimi Asker da), husker jeg. 

 

Men den ble kalt 'Rimi', da. 

 

Den var på alle måter en Rimi-butikk. 

 

Bortsett fra at navnet og kontonummeret, på den klistrelappen, som skulle stå på kassaoppgjørs-

posene, til banken. 

 

Det navnet og kontonummeret, det var til Spar 800, da. 

 

(Og det stod også muligens Spar 800, på det 'vanlige' stempelet, til den butikken. 

 

Uten at jeg tørr å si det helt hundre prosent sikkert, hvordan det var igjen). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og etter at jeg la merke til det, (nå i september/oktober, i 2013), at Magne Winnem hadde skrevet på 

CV-en sin, i 2005. 

 



At han jobba, på Spar 800, (og ikke 'Rimi'), i Asker. 

 

Så har jeg søkt litt på nettet, om Spar 800, da. 

 

Og det visste seg det, at Spar 800, det var en kjede, på cirka femten butikker, (hvorav de fleste lå, i 

Asker/Bærum). 

 

Som 'Rimi-Hagen' kjøpte av grossisten Joh. Johannson, (som Magne Winnem kalte 'Jo-Jo', eller 

'Joh-Joh',  husker jeg), på 80-tallet, en gang. 

 

(Dette leste jeg i en link, hos Norges Colonialgrosisters Forbund: 

http://www.ncforbund.no/dagligvarehandel/NCF_100.pdf). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Det blir enten en eller to fler kapitler, fra denne boken. 

 

Og disse kapitlene, de tenkte jeg at jeg skulle prøve å bli ferdig med, i dag, (5. oktober 2013), eller i 

morgen. 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 

 

Kapittel 268: Fler erindringer fra tiden jeg bodde på St. 

Hanshaugen XXXXI 

 

På den tida, som jeg fikk skada trynet, på det hudpleiesenteret, på St. Hanshaugen. 

 

(Nemlig i november/desember, i 2003). 

 

Så jobba jeg jo som låseansvarlig, på to forskjellige Rimi-butikker. 

 

Nemlig på Rimi Bjørndal og Rimi Langhus. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Og på Rimi Bjørndal, så var det sånn, (i dagene etter at jeg fikk skada trynet), husker jeg. 

 

At jeg mener at jeg overhørte det. 

 



At hu ene 'runde' pakistanske søstera, som jobba der, (på Rimi Bjørndal), på den tida. 

 

Liksom snakka om det, at jeg hadde fått skada trynet, da. 

 

Og sa noe sånt, (til ei annen innvandrer-dame som også jobba der vel), at jeg måtte ha hatt 'utrolig 

mye død hud i ansiktet'. 

 

(Noe sånt). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Jeg overhørte også noe lignende, på Rimi Langhus, (husker jeg). 

 

(Noen uker eller måneder seinere, var det vel muligens). 

 

Og det var fra assisterende butikksjef Sølvi Berget, (mener jeg å huske). 

 

Og hu sa det, til ei kunde-dame, var det vel, antagelig. 

 

(Mener jeg at jeg overhørte, ihvertfall). 

 

At jeg kom til å bli bra igjen i trynet. 

 

Med unntak av nesa, (var det vel). 

 

(Noe sånt). 

 

Hvis jeg hørte det riktig, ihvertfall. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Hu kunde-dama, (med mørkt, krøllete hår), som liksom var uvenn, med Songül Özgyr, som jobba, 

på Rimi Bjørndal. 

 

(Hu kundedama, som det ble sagt om, at var 'lettøl-dranker', liksom). 

 

Hu hadde jo ei blond tenåringsdatter. 

 

Som hu liksom 'drassa på', sammen med meg, (av en eller annen grunn, som jeg ikke husker nå), 

gjennom butikken, (en gang jeg var på jobb der da), på Rimi Bjørndal, (ikke så lenge, før jeg slutta 

der, vel). 

 

Og like etter at jeg fikk skada trynet. 

 



Så satt jeg i kassa, på Rimi Bjørndal der da, (husker jeg). 

 

Og da var hu 'blondinne-dattera', til hu 'lettøl-dranker-dama', innom kassa mi, (husker jeg). 

 

(Det siste, (at hu 'blondinne-dattera var innom kassa mi), var kanskje ikke så rart. 

 

Men det at hu 'lettøl-dama', liksom skulle drasse på meg, gjennom butikken, (bort mot der Songül 

Özgyr i posten stod eller satt, blant annet). 

 

Det var vel rimelig spesielt, vel. 

 

(Må jeg vel si). 

 

Det virka som, (for meg), at denne 'drassinga', ikke egentlig hadde så mye med matvarer å gjøre, 

ihvertfall. 

 

For å si det sånn). 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 

Den siste kvelden, som jeg bodde, på St. Hanshaugen. 

 

Så dreiv jeg jo å flytta tingene mine, bort til City Self-Storage, på Majorstua, (husker jeg). 

 

Og jeg hadde jo da solgt kjøleskapet mitt osv., til en brukthandel, på Bislett, tidligere den samme 

dagen, (eller om det var dagen før). 

 

Så jeg kjørte innom Statoil-stasjonen, ved Kiellands Plass, for å kjøpe noen baguetter, (eller noe 

sånt), og også for å fylle opp den bensinen, som jeg hadde brukt, på den leiebilen, (fra Bislett 

Bilutleie), da. 

 

Før jeg parkerte den hvite varebilen, på eiendommen, til bilutleie-firmaet, da. 

 

Og da jeg gikk hjemover igjen, (mot St. Hanshaugen), fra Bislett. 

 

Så gikk jeg forbi butikken, til han brukthandleren, som hadde kjøpt hvite- og brunevarene mine, 

(husker jeg). 

 

Og da husker jeg at jeg så TV-en og de store høytalerne mine, (som David Hjort hadde 'prakka på 

meg', som nedbetaling på gjelden sin til meg, et par år tidligere), gjennom vinduene, til den 

bruktbutikken, (som var stengt for dagen), da. 

 

Så sånn var det. 

 

Bare noe jeg tenkte på. 

 

Men men. 

 



Da var jeg ferdig, med alle notat-arkene, for Min Bok 5. 

 

Så da skal jeg prøve å få publisert denne boken på Scribd, (som jeg har gjort, med de tidligere Min 

Bok-bøkene). 

 

Dette skal jeg se om jeg klarer å få gjort, en av de neste helgene, (nå i oktober 2013). 

 

Så vi får se om jeg klarer å få til det. 

 

Vi får se. 

 

 


